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AKTUALIZACE  STŘEDA  17:43:  Všem  držitelům  souboru  Wilcock:  NEPOKOUŠEJTE  se  mě  žádným  způsobem  kontaktovat.

AKTUALIZACE,  00:44  STEJNOU  NOC:  Právě  jsme  zjistili,  že  Fulford  je  naživu  a  v  pořádku.  Možná  byl  držen  v  hotelu  pro  jeho  vlastní  ochranu,  
ale  zatím  nevíme.  Další  informace  budou  následovat,  jakmile  je  získáme,  a  budou  aktualizovány  níže.

Mohl  by  to  být  největší  a  nejvýbušnější  příběh  v  moderní  historii.  Právě  začínáme  skládat  kousky  dohromady  a  chápat,  co  se  děje  na  
okultní  finanční  geopolitické  scéně  a  jak  aliance  117  národů  pracuje  na  osvobození  Země  od  finanční  tyranie.

To  může  být  vážné.  Modlíme  se  za  Benovo  blaho  a  povzbuzujeme  vás,  abyste  pomohli  šířit  slovo.  Publicita  je  ochrana!

AKTUALIZACE  ČTVRTEK  17:30:  Snažíme  se  dokončit  druhou  část,  ale  děláme  dobrý  pokrok.  David  byl  kontaktován  Coastem  a  krátce  
se  objeví  ve  22:00  tichomořského  času,  aby  poskytl  krátký  tříminutový  souhrn  toho,  co  se  stalo.  To  PODSTATNĚ  zvyšuje  naši  ochranu  a  
bezpečnost.

To  způsobilo,  že  zmeškal  své  vystoupení  v  televizní  show,  ve  které  měl  být  naplánován.  Videa  jsou  na  konci.

Vaše  pokyny  jsou  nyní  součástí  nejnovější  aktualizace.

AKTUALIZACE  STŘEDA  15:48:  Obdržel  jsem  velmi  vážnou  výhrůžku  smrtí  od  vysoce  postaveného  insidera,  který  mi  řekl,  že  by  bylo  
"velmi  dobrý  nápad",  abych  dnes  večer  vydal  druhý  díl.  Na  dosažení  tohoto  cíle  budu  nepřetržitě  pracovat.  Více  na  konci  článku.

[AKTUALIZACE,  DALŠÍ  RÁNO:  Ve  stejný  den,  kdy  vyšel  tento  článek,  byl  Benjamin  Fulford  údajně  zadržen  v  hotelu  proti  své  vůli  "skupinou  
typu  CIA"...  a  jeho  život  může  být  ohrožen.

Může  ukončit  finanční  tyranii

Napsal  David  WilcockPondělí,  12.  prosinec  2011  12:12

POTVRZENO:  Soudní  proces  za  bilion  dolarů
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Když  píšu  tato  slova,  průměrný  člověk  se  setkává  tváří  v  tvář  se  znepokojivými,  ne-li  přímo  strašnými  zprávami.

Bizarní  původ  příběhu  si  však  v  roce  2009  nakrátko  našel  cestu  do  show  Glenna  Becka  stanice  FOX.

MŮŽE  TO  BÝT  TO  NEJLEPŠÍ,  CO  SE  NÁM  KDYŽ  STALO

Chystáte  se  ponořit  do  příběhu,  který  už  nějakou  dobu  není  ničím  jiným  než  skvěle  znějícím  nápadem  –  úžasným  „co  kdyby“.  Téměř  nic  
z  tohoto  příběhu  nebylo  možné  nalézt  v  mainstreamových  médiích.

Alespoň  v  jakékoli  známé,  zaznamenané  historii.

Nevěřím,  že  už  jsem  v  nebezpečí.  Tento  článek  má  nyní  350  000  návštěv  a  bylo  mi  řečeno,  že  cokoliv  nad  200  000  prakticky  zaručí,  
že  po  mně  nikdo  nepůjde.  Snažím  se  dokončit  druhou  část  a  pravděpodobně  ji  zítra  vydám.]

VELMI  ZÁHADNÝ,  VELMI  TICHÝ  A  VELMI  VELKÝ  FINANČNÍ  SKANDÁL

V  klasických  orwellovských  termínech  –  jako  „Válka  je  mír,  svoboda  je  otroctví,  nevědomost  je  síla“  –  může  být  výkřik  mainstreamových  
médií  „Globální  finanční  kolaps“  o  zkáze  velmi  dobře  to  nejlepší,  co  se  nám  kdy  stalo.

Joe  Wiesenthal,  redaktor  BusinessInsider.com,  řekl,  že  ať  už  šlo  o  vládní  dumping  svých  dluhopisů  nebo  o  padělanou  operaci,  byla  
„gigantická“  co  do  rozsahu  a  „na  rozdíl  od  všeho,  co  jsme  kdy  viděli  –  nejen  velikostí,  ale  také  sofistikovanost."

AKTUALIZACE  SOBOTA  17:15:  Od  té  doby,  co  jsem  učinil  tato  oznámení,  mi  doslova  zvoní  telefon.  Dostávám  hovory  
naskládané  na  čekající  hovor,  zatímco  se  snažím  dokončit  ty,  na  kterých  už  jsem.  Bylo  to  velmi  rušivé!

Toto  je  alespoň  pohled  mainstreamových  médií  na  to,  co  se  děje  –  a  naštěstí  je  zcela  nepodložený.

Na  základě  veřejných,  neutajovaných  čísel,  134,5  miliardy  dolarů  v  amerických  dluhopisech  mohlo  vyprodukovat  pouze  Rusko,  Spojené  
království,  Japonsko  nebo  Čína...  nikdo  jiný.  Množství  peněz  je  tak  obrovské,  že  kdyby  je  Rusko  vyrobilo,  zbylo  by  jim  jen  2,5  miliardy  
dolarů  v  amerických  dluhopisech!

Byl  použit  další  grandiózní  manévr  „záchrany“,  aby  se  získal  nějaký  čas  –  ale  to  příliš  neřešilo  hlodavý  neklid  ve  veřejnosti,  zvláště  
když  řinčení  šavlí  na  Středním  východě  opět  dosahuje  horečky.

Beck  poté  uvádí  čísla  zemí,  které  drží  největší  počet  amerických  dluhopisů.  V  pořadí  to  jsou  Čína  se  763,5  miliardami,  Japonsko  s  685,9  
miliardami,  Spojené  království  se  152,8  miliardami,  Rusko  se  137,0  miliardami  a  Brazílie  se  126,0  miliardami.

Od  28.  listopadu  2011  média  oznámila,  že  od  úplného  kolapsu  eura  nás  dělí  pouhých  deset  dní  –  a  s  ním  může  být  stržena  i  velká  část  
ekonomik  zbytku  světa.

Všimněte  si,  že  podle  Becka  FOX  kvůli  tomuto  případu  kontaktovala  ministerstvo  financí  a  v  reakci  obdržela  oficiální  dopis  o  vyřazení  –  
v  podstatě  uvedl,  že  nemají  „žádný  komentář“  k  těmto  134  miliardám  dolarů  v  amerických  dluhopisech,  zabavených  na  italských  
hranicích,  protože  byl  „důkazem  v  probíhajícím  vyšetřování“.

Nejenže  se  katastrofální  finanční  debakl  z  roku  2008  může  opakovat,  ale  tentokrát  to  může  být  dokonce  mnohem  horší.

Vřele  doporučuji,  abyste  se  na  to  podívali  jako  první,  protože  vás  to  vtáhne  přímo  do  záhady  –  která  se  na  nejkratší  okamžik  mihla  
v  mainstreamových  médiích,  aby  pak  zmizela  v  chvějícím  se  tichu:
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Zde  je  původní  článek  Bloomberg  o  skandálu:

ŽALUZNÍ  ŽALU  JE  NYNÍ  SKUTEČNOSTÍ,  KTERÁ  SI  MŮŽE  VŠICHNI  VIDĚT

Až  budete  vědět,  co  hledáte,  můžete  se  ponořit  a  najít  všechny  nejvýznamnější  články  publikované  online  o  tomto  podivném  příběhu,  který  

se  poprvé  objevil  v  červnu  2009.

http://www.theundergroundinvestor.com/2009/07/possible-links-to-a-coming-bank-holiday-in-the-ongoing  134-5-billion-bearer-bond-

mystery/

V  těchto  dvou  článcích  „Podzemní  investor“  analyzoval  důkazy  a  jasně  stanovil,  jak  zvláštní  celý  tento  příběh  skutečně  byl:

zájem.

DALŠÍ  ODKAZY  NA  POKRYTÍ  ORIGINÁLNÍHO  SKANDÁLU

http://www.theundergroundinvestor.com/2009/06/the-strange-inconsistencies-behind-the-134-5-billion-bearer  bond-mystery/

http://www.asianews.it/index.php?l=cs&art=15456&size=A

Od  té  doby  jsem  objevil  stovky  stran  složitého  a  složitého  materiálu  k  přečtení,  očité  svědky  z  první  ruky  k  rozhovorům  a  oficiální  dokumenty  
ke  zkoumání.  Nechybí  "domácí  úkoly"  pro  ty,  kteří  jsou

Podle  Wiesenthala  by  k  padělání  těchto  dluhopisů  „by  to  byl  druh  technologie,  kterou  byste  očekávali  pouze  od  vlády“.  Wiesenthal  se  také  domnívá,  

že  datum  vydání  dluhopisů  z  roku  1934  naznačuje,  že  by  se  mohlo  jednat  o  propracované  padělky.

JDĚTE  SE  HLEDAT  SAMI

Zde  je  vyhledávací  okno,  které  se  otevře,  když  přejdete  na  pacer.gov  a  zaregistrujete  se  jako  uživatel  za  osm  centů  za  stránku.

Zde  je  článek  Asia  Times  o  tomto  problému,  který  obsahuje  mnohem  více  podrobností:

23.  listopadu  2011  se  však  mraky  rozestoupily.  K  okresnímu  soudu  Spojených  států  pro  jižní  obvod  New  Yorku  byla  podána  rozsáhlá,  

111stránková  právní  stížnost.  Tato  stížnost  je  nyní  prokazatelně  veřejnou  záležitostí...  jak  uvidíte.

Tato  webová  stránka  je  veřejná  služba,  která  vám  umožňuje  vyhledávat  všechny  právní  případy,  které  byly  podány  v  Americe:

http://www.dailykos.com/story/2009/06/13/742096/-Japan,Italy,and-US,-134-Billion-in-US-Bonds-Smuggling-Case

Rýsující  se  bouřkové  mraky  hrozily,  že  zničí  Fulfordovu  důvěryhodnost  jediným  úderem  blesku,  protože  veledůležité  datum  15.  listopadu  2011  přišlo  

a  odešlo  –  bez  toho,  aby  to  bylo  vidět  –  po  letech  fanfár  a  nahromadění  na  jeho  webových  stránkách.

Zde  je  souhrn  odkazů  na  Daily  Kos  popisující,  co  se  mohlo  stát:

Konečně,  soudní  spor  v  epicentru  tohoto  vyšetřování  se  nyní  stal  hmatatelnou  realitou  –  potvrzuje  vše,  co  Fulford  o  tomto  záhadném  případu  říkal  

od  jeho  začátku.

http://www.bloomberg.com/apps/news?pid=newsarchive&sid=ayy1QKcwcGN0

Od  té  doby,  co  se  tato  bizarní  událost  stala,  bylo  jediné  pokračování  příběhu  ve  formě  propracovaného  množství  „zasvěcených“  informací,  

které  týden  prozradil  Benjamin  Fulford  –  bývalý  šéf  asijsko-pacifického  úřadu  pro  časopis  Forbes.  -  na  základě  týdne.
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Jakmile  si  nastavíte  svůj  uživatelský  účet,  zadejte  „Keenan,  Neil“  pod  „Party  Name“  a  uvidíte  toto:

Všimněte  si  páté  položky  v  seznamu...  2011-cv-8500,  podáno  23.  listopadu  2011.  To  je  ta.  Odtud  na  něj  můžete  kliknout  
a  jedna  z  obrazovek,  které  vytáhnete,  je  následující:
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Co  se  to  tu  sakra  děje?

Dan  McCue  se  začal  ptát  na  stejné  otázky,  o  kterých  teď  možná  přemýšlíte...  a  v  důsledku  toho  byl  prvním  mainstreamovým  novinářem,  který  o  

tomto  příběhu  informoval  v  Courthouse  News  Service,  celostátní  zpravodajská  služba  pro  právníky  a  zpravodajská  média.

HLAVNÍ  MÉDIA  VYZVEDLA  PŘÍBĚH  K  5.  PROSINCI  2011

Pokud  množství  peněz,  o  které  se  žaluje,  není  dostatečně  ohromující,  měl  by  tento  seznam  obžalovaných  přitáhnout  velkou  pozornost  –  protože  

zahrnuje  Italskou  republiku,  italskou  finanční  policii,  italského  premiéra  Silvia  Berlusconiho,  Světové  ekonomické  fórum,  Ban  Ki-Moon  (předseda  

OSN)  a  samotná  Organizace  spojených  národů.

http://divinecosmos.com/media/Keenan_complaint_11-23-2011_SDNY.pdf

Zachytil  jste  ten  seznam  obžalovaných?

Božský  vesmír:

McCue  nemusí  být  nutně  přesvědčen  –  článek  má  název  „Bizarní  nárok  na  1  bilion  dolarů“  --  ale  vzhledem  k  tomu,  že  se  jedná  o  skutečný  případ,  

má  určitě  zájem  o  to  napsat.

Pokud  nechcete,  aby  vás  sledovali  strašidelní  vládní  špióni,  a  nechcete  platit  osm  centů  za  stránku,  zde  je  celý  soubor  PDF,  jak  se  zobrazí  po  stažení  

z  webu  PACER  –  zaparkovaný  lokálně  zde  na  našich  webových  stránkách,
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„Během  své  existence  v  minulém  století  nashromáždila  rodina  Dragonů  velké  bohatství  tím,  že  poskytla  Federální  rezervní  bance  a  vládě  

Spojených  států  aktiva  ve  výši  zlata  a  stříbra  prostřednictvím  určitých  účtů  vedených  ve  Švýcarsku,  za  které  obdržela.  protiplnění  ve  formě  

různých  směnek,  dluhopisů  a  certifikátů,  jako  jsou  ty  popsané...,  které  jsou  povinností  Federálního  rezervního  systému."

„Rodina  Dragonů  se  zdržuje  veřejného  pohledu  a  znalostí,  ale  na  základě  informací  a  přesvědčení  jedná  pro  dobro  a  lepší  prospěch  světa  v  

neustálé  koordinaci  s  vyššími  úrovněmi  globálních  finančních  organizací,  zejména  Federálního  rezervního  systému,“  tvrdí  Keenan. .

Zde  je  přehled  toho,  co  McCue  napsal:

dodáno  ve  zlatě  a  jiných  drahých  kovech  –  od  Dračí  rodiny  před  mnoha  lety  a  že  peníze  byly  umístěny  do  Federálního  rezervního  systému  ve  

prospěch  a  upisování  podpory  dolaru,  „který  se  měl  stát  a  v  současnosti  zůstává  globální  rezervní  měnou.  "....

Ve  své  pozoruhodné  stížnosti  Keenan  tvrdí,  že  americká  vláda  [obdržela]  obrovské  množství  peněz  --

Žalobce  Neil  Keenan  tvrdí,  že  mu  byly  v  roce  2009  svěřeny  finanční  nástroje  –  které  zahrnovaly  bankovky  americké  centrální  banky  v  hodnotě  124,5  

miliardy  dolarů,  dva  japonské  vládní  dluhopisy  v  kombinované  nominální  hodnotě  19  miliard  dolarů  a  jeden  americký  dluhopis  „Kennedy“  s  

nominální  hodnotou  1  miliarda  dolarů  –  od  subjektu  zvaného  Dračí  rodina,  což  je  skupina  několika  bohatých  a  tajnůstkářských  asijských  rodin.

PRVNÍ  ČLÁNEK  Z  HLAVNÍHO  PROSTŘEDÍ,  KTERÝ  PROZKOUMAL  TENTO  OHROMUJÍCÍ  PŘÍPAD

111stránková  federální  stížnost  se  týká  řady  entit  společných  konspiračním  teoretikům,  včetně  vatikánských  Iluminátů,  zednářů,  „Trilateral  Trillenium  
Tripartite  Gold  Commission“  a  americké  centrální  banky.

Keenan  říká,  že  s  nahromaděným  úrokem  mají  nástroje  nyní  hodnotu  více  než  1  bilion  dolarů.  Říká,  že  ho  rodina  určila  jako  svého  ředitele  ve  

snaze  vybrat  určité  registrované  a  autorizované  soukromé  investiční  programy  (PPP)  ve  prospěch  blíže  nespecifikovaných  globálních  

humanitárních  snah.

MANHATTAN  (CN)  –  Americký  emigrant  v  Bulharsku  tvrdí,  že  Organizace  spojených  národů,  Světové  ekonomické  fórum,  Úřad  pro  mezinárodní  

kontrolu  pokladny  a  italská  vláda  se  spikly  s  řadou  dalších,  aby  ukradly  více  než  1,1  bilionu  dolarů  ve  finančních  nástrojích  určených  na  podporu  
humanitárních  účelů. .
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Mezi  další  obžalované  patří  generální  tajemník  OSN  Ban  Ki-Moon,  bývalý  italský  premiér  Silvio  Berlusconi,  Giancarlo  Bruno,  který  je  
identifikován  jako  šéf  bankovního  sektoru  pro  Světové  ekonomické  fórum,  italský  velvyslanec  při  OSN  Cesare  Maria  Ragaflini,  Ray  C.  
Dam,  prezident  Office  of  International  Treasury  Control  a  David  A.  Sale,  zástupce  šéfa  rady  pro  kabinet  OITC.

Pointa  je,  že  Dračí  rodina  zamýšlela  tyto  dluhopisy  ukrást.  Představovaly  jen  malé  procento  celkové  základny  aktiv...  z  nichž  všechna  jsou  
tajně  registrována  ve  Federální  rezervě  a  v  Bank  of  International  Settlements!

[Keenan]  tvrdí,  že  jak  se  spiknutí  dál  odvíjelo,  různí  vysoce  postavení  úředníci  mu  opakovaně  nabízeli  úplatek  100  milionů  dolarů,  aby  
„uvolnil“  nástroje,  aniž  by  odhalil  jejich  krádež  rodině  Dragonů,  a  umožnili  přeměnu  nástrojů  na  tzv.  -  nazvaný  "Suverénní  program"  OSN  
zcela  pod  záštitou,  ochranou  a  deštníkem  suverénní  imunity,  kterou  požívají  obžalovaní.

Tisíce  bilionů  dolarů?  To  si  ze  mě  MUSÍŠ  dělat  srandu!  Jakmile  jsem  si  to  přečetl,  musel  jsem  vědět  víc...  protože  jsem  měl  dost  informací,  
abych  se  přesvědčil,  že  nejde  o  falešnou  žalobu.  Okamžitě  jsem  naplánoval  rozhovor  s  Fulfordem,  abych  to  vyjasnil.

Množství  informací,  které  je  třeba  asimilovat  a  korelovat,  a  složitost  spojování  všech  částí  dohromady  je  ohromující.

[Tyto  nástroje  byly  poté  ukradeny,  když  se  s  nimi  dva  japonští  agenti  pokusili  překročit  hranici  z  Itálie  do  Švýcarska,  obsažené  v  
kufru,  který  vidíte  na  obrázku  v  horní  části  tohoto  článku.]

Courthouse  News  Service  neměla  úplně  žaludek  na  to,  aby  citovala  jeden  z  nejzajímavějších  odstavců  v  celé  stížnosti...  ale  mám.  Zde  se  
pro  mě  celý  příběh  začal  skutečně  formovat:

Pracuji  na  tomhle  případu  každý  den  už  přes  tři  týdny  –  což  mi  v  současném  životě  připadá  jako  věčnost,  vzhledem  ke  všem  ostatním  
míčkům,  se  kterými  žongluji  ve  stejnou  dobu.

Stížnost  uvádí  komplikovanou  historii  s  mnoha  pohyblivými  částmi  a  množstvím  mezinárodně  známých  i  neznámých  postav,  jejichž  
součet  je  ten,  že  Keenan  tvrdí,  že  mu  Dračí  rodina  svěřila  dluhopisy  v  miliardách  dolarů....

MUSÍTE  SI  DĚLAT  Srandu...

OHROMUJÍCÍ  MNOŽSTVÍ  INFORMACÍ

Zájem?  Doporučuji  vám  navštívit  Courthouse  News  Service,  protože  McCue  odvádí  skvělou  práci  při  shrnutí  zbytku  případu.  Toto  je  
pouze  přehled.

Byla  to  propracovaná  bodavá  operace,  která  nás  přivedla  tam,  kde  jsme  dnes  –  kde  má  nyní  rozsáhlá  mezinárodní  aliance  117  zemí  
legální  způsob,  jak  ukončit  finanční  tyranii  Starého  světového  řádu.

Zastupuje  ho  William  H.  Mulligan  Jr.,  s  Bleakley,  Platt  &  Schmidt  z  White  Plains,  NY

na.

Keenan  se  domáhá  vrácení  ukradených  nástrojů,  represivní  náhrady  škody  a  soudních  výloh  za  vícenásobné  nároky  z  podvodu,  porušení  
smlouvy  a  porušení  mezinárodního  práva.

Fulford  poskytl  úvod  do  příběhu  v  tomto  rozhovoru  -  a  pak  jsem  zjistil  mnohem,  mnohem  více,  jak  šel  čas

Na  základě  informací  a  přesvědčení  mají  tyto  dluhopisy  [držené  Dračí  rodinou]  hodnoty  pohybující  se  
v  mnoha  tisících  bilionech  amerických  dolarů,  z  nichž  relativně  malá  část  je  zapojena  do  nároků,  které  
vedly  k  této  akci.

Každá  z  těchto  měn,  jako  je  DFFI  [finanční  nástroje  dračí  rodiny]  zapojená  do  této  akce,  byla  a  zůstává  
řádně  registrována  ve  Federálním  rezervním  systému  –  a  je  přímo  ověřitelná  Federálním  rezervním  
systémem  prostřednictvím  jejího  účinného  ověřovacího  systému  a  procesu  prověřování.
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Celý  tento  příběh  je  pravdivý.  Zničující  pravda.

Je  to  jediný  největší  skutečný  problém,  jaký  kdy  Síly  měly.  To  také  znamená,  že  je  to  mimořádně  dobrá  zpráva  pro  všechny  ostatní.

Nyní  jsem  byl  v  rozsáhlém  kontaktu  s  Neilem  Keenanem,  hlavním  žalobcem  v  tomto  případě,  a  také  Keithem  Scottem,  který  je  také  
zmíněn  ve  stížnosti.  Scott  je  odborníkem  na  tento  naprosto  tajný  svět  obchodování  mezi  centrálními  bankami  –  a  je  si  dobře  vědom  
obrovského  bohatství,  které  je  upisují,  a  to  vše  drženo  v  nejpřísnějším  utajení.

O  necelých  15  minut  později  mi  Keenan  poslal  desítky  obrázků,  které  přesně  odpovídaly  popisu,  který  jsem  mu  právě  dal.  Byl  jsem  
naprosto  ohromen.  Není  možné,  že  by  něco  takového  mohl  předstírat  během  patnácti  minut.

Osobně  jsem  nyní  prozkoumal  přes  300  různých  fotografií  a  desítky  samostatných  dokumentů,  které  mi  Keenan  poslal  a  které  se  týkaly  
tohoto  případu  –  včetně  nyní  nechvalně  známé  Knihy  Maklumat.  Jsou  extrémně  složité  -  a  extrémně  přesvědčivé.  To  vše  se  objevilo  poté ,  
co  jsem  vedl  rozhovor  s  Fulfordem,  který  se  chystáte  slyšet...  a  číst.

V  jednom  obzvláště  pozoruhodném  případě  osobního  ověření  jsem  poslal  Keenanovi  e-mail  s  popisem  od  jednoho  z  mých  nejvýše  
postavených  zasvěcenců,  jak  ve  skutečnosti  vypadaly  krabice,  které  obsahovaly  tyto  dluhopisy.  Žádná  z  těchto  informací  nebyla  nikdy  
zveřejněna  na  internetu.

-  a  získal  si  jejich  důvěru.

HODNĚ  VALIDACE

Keenan  nikdy  nepracoval  pro  žádnou  vládu  nebo  tajnou  agenturu.  Je  to  obchodník,  který  se  nakonec  seznámil  s  Dračí  rodinou  –  
bývalou  vládnoucí  stranou  Číny,  ještě  před  příchodem  komunismu  –

Máme  však  alespoň  jeden  obrázek,  který  lze  bezpečně  sdílet.  Zde  je  opět  fotografie  zveřejněná  italskými  médii  poté,  co  byly  tyto  
dluhopisy  poprvé  zabaveny:

Zatím  není  jasné,  zda  některý  z  těchto  snímků  vydám.  Poslední  věc,  kterou  bych  chtěl  udělat,  je  jakkoli  poškodit  tento  případ  a  může  to  
také  porušit  mezinárodní  zákony  –  což  loajální  opozici  umožní  snadný  způsob,  jak  mě  napadnout.

11

Machine Translated by Google



Uvědomil  si,  že  ekonomický  stimul,  který  by  mohl  být  vytvořen  pro  svět,  nebyl  použit  k  ničemu,  co  by  bylo  pozitivní  –  a  zdálo  se,  že  mizí  
spousta  peněz.

DW:  Opravdu!

Jak  můžete  zjistit  z  mnoha  dalších  rozhovorů,  které  udělal,  z  nichž  některé  jsou  na  mých  stránkách,  dostal  se  do  světa  intrik,  když  začal  
sledovat,  kam  šly  peníze  z  japonské  ekonomiky.

http://divinecosmos.com/podcasts/Wilcock_Fulford_2011-12-02.mp3

BF:  Ano.

DW:  Pro  ty  z  vás,  kteří  to  ještě  nevědí,  bych  rád  založil  některé  [Fulfordovy]  bonafidy,  aby  to  neznělo,  jako  by  tady  troubil  na  svůj  
vlastní  roh.

Ben  byl  šéfem  asijsko-pacifické  kanceláře  časopisu  Forbes.  Má  dlouhou  historii  profesionální  a  uznávané  akademické  žurnalistiky.

minutový  rozhovor...  následovaný  přepisem,  který  jsem  nahrál  s  odkazy,  můžete  se  sami  podívat:

DW:  Ministr  financí  Japonska.  Že  jo.

BENJAMIN  FULFORD'S  BONAFIDES

BF:  Také  mi,  věřte  nebo  ne,  nabídli  General  Electric  a  General  Motors.

Už  neztrácejme  čas.  Zde  je  odkaz  ke  stažení  98megového,  vysoce  kvalitního  MP3  souboru  tohoto  úžasného  98-ti

[Toto  protipovstání]  začalo  jako  asijská  tajná  společnost.

BF:  V  jednu  chvíli  mi  nabídli  práci  japonského  ministra  financí.

DW:  Jako  byste  byl  generální  ředitel  nebo  tak  něco?

BF:  No,  chtějí  šetřit  životní  prostředí  a  zbavit  se  „zbytečných  jedlíků“.

Důvod,  proč  děláme  tento  rozhovor,  je  ten,  že  Ben  už  velmi  dlouho  mluvil  o  protipovstání  proti  tomu,  čemu  s  láskou  říkám  Starý  
světový  řád,  což  je  směs  mezinárodních  postav.

DW:  [The  Old  World  Order]  se  ho  také  pokusil  umlčet  a  podplatit  nabídkou  –  zapomněl  jsem,  Bene,  bylo  to  velvyslanectví,  které  ti  
chtěli  nabídnout,  nebo  něco  takového?

DW:  Správně.  Potřebují  jen  odlehčit  a  zbavit  se  nějakých  přebytků.  Tak  o  tom  rádi  mluví.

Dnes  dělám  rozhovor  s  Benjaminem  Fulfordem,  což  by  za  mého  času  zde  v  Los  Angeles  v  Kalifornii  bylo  28.  listopadu  2011,  pondělí  –  
pro  Bena  je  to  už  úterý.

PRODÁVÁ  SVOU  DUŠI

Problém  je  samozřejmě  v  tom,  že  jsem  musel  souhlasit  s  jejich  plánem  zabít  čtyři  miliardy  lidí.  Je  to  klasická  situace  „prodejte  svou  duši  
ďáblu“.

BF:  Jo  a  myslím,  že  hlavní  akcionář.

DW:  Dobrý  den.  Tohle  je  David  Wilcock  a  jsem  tady  s  Benjaminem  Fulfordem.  Toto  je  další  audio  blog  Divine  Cosmos.

Tato  vyšetřovací  stopa  vedla  k  tomu,  že  mu  vyhrožovali  smrtí  a  byl  vtažen  do  asijské  tajné  společnosti  jako  protiváha  proti  chlapům  
ze  Starého  světového  řádu.

ÚVOD
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PROČ  BYSTE  BYLI  VYVOLENI  PRO  NĚCO  TOHOTO?

BF:  Jasně,  podívej.  Musíte  si  uvědomit,  že  existuje  několik  důvodů,  proč  jsem  se  dostal  do  tohoto  konkrétního  výklenku.

Jste  plně  bilingvní.  Nikdo  to  nemůže  napadnout.  Existuje  spousta  videí,  která  mohou  sledovat,  jak  mluvíte  plynně  japonsky.

DW:  Tak  podívej,  člověče,  jsem  na  internetu  od  roku  1996.  Od  roku  1998  mám  svou  vlastní  veřejnou  přítomnost.  Sledoval  jsem  tě  od  té  doby,  co  

jsi  vyšel.

Jedna  je,  že  jsem  napsal  spoustu  věcí,  pro  které  bych  byl  zabit,  kdybych  byl  japonský  novinář.

BF:  Nevím.  Více  než  30  knih,  a  já  nevím,  možná  dohromady  milion.  Nesledoval  jsem.

DW:  30  titulů  je  velmi  podstatné.

FULFORD  NEVZNIKL,  DOKUD  NEMĚL  OCHRANU

Koho  jiného  by  si  tedy  pro  něco  takového  vybrali  –  pokusit  se  přemostit  do  západního  světa?

DW:  A  je  pravda,  že  v  Japonsku  jste  autor  bestsellerů.  Kolik  knih  máte  vytištěných  a  kolik  kusů  jste  prodali?

FULFORD  BY  SE  MOHLO  UKONČIT  S  VÍCE  NEJLEPŠÍ  NOVINÁŘSTVÍ

DW:  Přesně  tak.

VÍCE  NEŽ  TŘICET  KNIH  A  PŘES  MILION  PRODÁLENÝCH  VÝPISŮ

Neexistuje  žádný  jiný  gaijin  –  to  je  slovo,  které  používají  pro  cizince  –  v  Japonsku  není  žádný  jiný  gaijin,  žádný  jiný  běloch,  o  kterém  vím,  kdo  dělá  

to,  co  jsi  udělal.

DW:  Opravdu?

DW:  Správně.

Vidím,  že  jste  dvojjazyčný  a  jste  důvěryhodný  finanční  novinář,  který  se  poté  stal  nejprodávanějším  autorem.  Jste  docela  známý  pro  těchto,  jak  

říkáte,  30  knih,  které  máte  v  Japonsku.

TAJNÁ  KOLONIÁLNÍ  VLÁDA  VLÁDNUJÍCÍ  JAPONSKU

Až  když  jsem  dostal  ochranu,  mohl  jsem  vyjít  ven  a  začít  říkat  tyhle  věci.

Nejčastější  je,  že  prostě  nedokážou  zamotat  hlavu  kolem  příběhu.  Myslí  si,  že  je  příliš  nepravděpodobné,  že  by  vás  tyto  asijské  tajné  

společnosti  kontaktovaly.

DW:  Je  to  věc,  která  by  otřásla  řetězy  vlády,  nebo  věc,  která  by  urazila  císaře?  O  čem  to  tady  mluvíme?

BF:  Ale  protože  jsem  byl  cizinec,  který  pracoval  pro  Forbes,  byl  jsem  zakázaný.

BF:  Jo,  muselo  to  být  v  té  době.  Předtím  jsem  zkoumal  spoustu  věcí,  ale  neměl  jsem  pocit,  že  by  bylo  bezpečné  vyjít  na  veřejnost,  protože  jsem  

věděl,  že  mě  zabijí.

DW:  Viděl  jsem  nekonečné  opakování  všech  typů  nenávistných  komentářů,  které  na  vás  někdo  loboval.

Hned  jsem  si  všiml  –  myslím,  že  ses  objevil  v  roce  2007  –  bylo  to  správně,  něco  takového?
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DW:  Dobře.

BF:  [Také  jsem  tvrdil,  že]  Asiaté  by  tomu  mohli  zabránit  odříznutím  svých  peněz  –  protože  na  financování  tohoto  šíleného  projektu  potřebovali  

japonské  a  čínské  peníze.

BF:  Ano.

BF:  Využívali  síť  Severokorejců  a  gangsterů  a  podpláceli  Japonce.  Používají  úplatkářství  a  vraždy,  aby  z  této  země  udělali  kolonii,  která  je  

nezávislou  zemí  pouze  na  povrchu.

V  japonském  podsvětí  vyšel  rozkaz  nechat  mě  zabít.

BF:  Myslím,  že  ty,  které  způsobily  problémy,  vyšly  kolem  roku  2006.  V  podstatě  jsem  říkal  věci  z  11.  září,  které  odhalilo  mnoho  výzkumníků  na  

Západě.

DW:  Takže  to  bylo  předtím,  než  jsi  se  objevil  na  Rense  nebo  něčem  jiném  na  Západě?

DW:  Správně.  [DW:  Později  v  rozhovoru  Fulford  řekl,  že  Japonsko  tajně  řídili  Rothschildové  –  od  restaurování  Meidži  v  roce  1868.]

Dokumenty  velmi  jasně  poukazovaly  na  to,  že  existuje  skupina  západních  elitářů,  kteří  plánují  rozpoutat  třetí  světovou  válku  a  snížit  světovou  

populaci.

DW:  A  ve  kterém  roce  to  bylo  přibližně?

DOPORUČIL,  ABY  PENÍZE  ODŘEZALI

BF:  Mluvím  zde  v  podstatě  o  tajné  koloniální  vládě.

BF:  V  podstatě  jsem  začal  psát  knihy  v  japonštině…

BF:  Citoval  jsem  z  dokumentů  napsaných  Neocons,  jako  je  Projekt  pro  nové  americké  století.

DW:  To  je  pochopitelné,  pokud  začnete  strkat  prst  do  [míst,  kam  nepatří….]

Kdybyste  se  mnou  předtím  mluvil  o  svobodných  zednářích,  nervózně  byste  se  zachichotali  a  pokrčili  rameny,  a  to  je  tak  všechno.

PSANÉ  KNIHY  VYSTAVUJÍCÍ  9/11,  ZAČÁTEK  ROKU  2006

DW:  Pro  ty,  kteří  si  nepamatují,  SARS  byla  ptačí  chřipka.

Tak  jsem  se  zapletl  do  světa,  o  kterém  jsem  do  té  doby  ani  nevěděl,  že  existuje.

DW:  Dobře.

BF:  A  pak  jsem  měl  knihu  v  japonštině,  která  poukazovala  na  to,  že  SARS  je  biologická  zbraň,  která  byla  navržena  k  zabíjení  nebělošských  lidí.

BF:  Jihokorejská  tajná  policie  to  řekla  Číňanům  –  a  Číňané  poslali  tajnou  společnost,  aby  mi  nabídla  ochranu.

BYLA  NABÍZENA  OCHRANA  –  A  DOZUČIL  SE  O  SVOBODNÝCH  ZEDNÁŘÍCH

BF:  [přeslechy]  Dobře,  ale  dovolte  mi,  abych  vám  řekl,  jak  jsem  se  zapojil,  ve  skutečně  krátkém  shrnutí.

VYSTAVENÍ  'SARS'  JAKO  BIO  ZBRANĚ  ZAMĚŘENÉ  NA  ASIANTY

DW:  Teď  se  k  tomu  chci  vrátit,  ale  krátce…
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Byli  si  plně  vědomi  tohoto  plánu  na  zahájení  třetí  světové  války  a  snažili  se  jej  zastavit.

BF:  Věřte  tomu  nebo  ne,  staré  královské  rodiny  v  Asii  se  rozhodly,  že  komunismus  by  byl  nejlepší  způsob,  jak  modernizovat  Čínu.

JE  TO  ASIJSKÁ  TAJNÁ  SPOLEČNOST

BF:  Další  věc  je,  že  sami  Číňané  odposlouchávali  jednu  z  konferencí  v  Bohemian  Grove.

Za  a  nad  komunistickou  vládou  Číny  a  vládou  Tchaj-wanu  najdete  starou  skupinu  rodin,  jejichž  spojení  přesahuje  dočasné  politické  struktury.

V  Tibetu  pálí  domy  lidí.  Omezuje  to  YouTube.  Omezuje  svobodu.  Nenechá  lidi  pochodovat  na  náměstí  Tianmen.

Je  to  v  podstatě  jen  toto  monstrum  drtící  lidská  práva.

„ČÍŇANÉ“  ODSLUŠENI  V  BOHEMIAN  GROVE

JAKÝ  JE  VZTAH  MEZI  ČÍNOU  A  TÉTO  SPOLEČNOSTÍ?

Jedním  z  kamenů  úrazu,  který  jsme  měli  v  jiných  rozhovorech  a  který  lidem  není  jasný,  je,  když  se  řekne  „Číňané“,  lidé  si  přirozeně  vybaví  tuto  represivní  

vládu.

DW:  Dobře.  Jaký  by  byl  vztah  mezi  touto  asijskou  tajnou  společností  a  současnou  komunistickou  vládou  Číny?

DW:  Je  to  legrační  potřesení  rukou  a  dávají  peníze  na  charitu  a  tak  dále.  Že  jo.

Dokážu  přečíst,  co  každý  říká,  a  zpětnou  vazbu,  kterou  mají.  Snažím  se  mluvit  nejen  za  sebe,  ale  i  za  kolektiv.

Bylo  ode  mě  špatné  říkat  tomu  Číňan.  Je  to  asijská  tajná  společnost,  ne  čínská  tajná  společnost.

DRAČÍ  RODINA

DW:  Dobře,  jedna  věc.  Když  s  vámi  mluvím,  reaguji  také  na  to,  že  když  jsme  v  minulosti  publikovali  články,  dostáváme  k  nim  dvě  nebo  tři  sta  napsaných  

komentářů.

Ve  skutečnosti  to  jde  přímo  ke  skupině  nezúčastněných  národů  –  skupině  77  národů,  která  zahrnovala  místa  jako  Jugoslávie.

KOHO  PŘESNĚ  MYSLÍTE  „ČÍNAMI“?

BF:  Měl  jsem  říct  Asie.  Tohle  Čínu  přesahuje.  Zahrnuje  Indonésii,  Filipíny,  Thajsko,  Japonsko,  Tchaj-wan  a  Koreu.

DW:  Opravte  mě,  jestli  se  mýlím,  ale  Čína  byla  pojmenována  po  císaři  Qinovi,  který  byl  z  Dračí  rodiny.  To  byla  první  dynastie  Číny,  že?

DW:  Dobře.

Když  si  uvědomili,  že  jsem  byl  zařazen  na  seznam  hitů,  protože  jsem  se  je  snažil  varovat  před  něčím,  o  čem  už  věděli,  tak  jsem  se  zapojil.

BF:  Dobře.  Asi  jsem  udělal  chybu,  když  jsem  řekl  čínsky.
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Existuje  skupina,  která  mě  kontaktovala  a  která  mi  dokázala,  že  je  napojena  na  různé  agentury  a  také  na  mezinárodní  skupiny  pašeráků  drog.

Neexistuje  jasná  hranice  mezi  obchodními  komorami  a  gangstery  pronásledovanými  policií.  Je  to  šedá  zóna.  Světle  šedá  a  tmavě  šedá,  víš?

NĚKTERÉ  SKUPINY  SE  PROTI  PRAVIDLU  KREVNÍ  LINIE

Existuje  celá  řada  zajímavých  faktů  o  tom,  jak  se  tato  Dračí  rodina  objevila.  V  podstatě  vymazali  veškerou  historii  z  Číny  dříve,  kterou  nyní  jistí  učenci  

přestavují.

Jak  na  Západě,  tak  na  Východě  máte  meritokratické  tajné  společnosti  a  tajné  společnosti  pokrevní  linie.  OK?

V  Asii  by  to  byly  Dračí  rodiny,  hádal  bych.  To  by  byly  všechny  různé  dynastické  rodiny  a  klanová  seskupení  založená  na  rodinných  vazbách.

Ale  na  Západě  jste  měli  jinou  skupinu.  Je  to  matoucí,  protože  existuje  několik  skupin,  které  si  říkají  Ilumináti.

DW:  Takže  tito  lidé...  je  to  on,  kdo  postavil  Terra  Cotta  Soldiers,  kde  vzal  každého  vojáka  a  každého  koně  ve  své  armádě  a  postavil  z  nich  

kamennou  sochu.

Syn  šéfa  gangu  nikdy  nemohl  převzít  gang  svého  otce.

Na  Západě  by  to  byli  Rothschildové,  britské  královské  rodiny,  svobodní  zednáři  a  lóže  P2.

Ty  jsou  spojeny  se  společnostmi  bojových  umění  a  také  s  obchodními  komorami.

BF:  Ano.

V  Asii  máte  v  podstatě  něco  podobného  jako  na  Západě.  Máte  tajné  společnosti,  které  jsou  napojeny  na  staré  dynastické  pokrevní  linie.

Čínské  triády,  japonské  skupiny  yakuza  a  různé  další  tajné  skupiny  v  Asii  mají  přísná  pravidla  proti  nepotismu.

PRACUJÍ  ASIJSKÉ  TAJNÉ  SPOLEČNOSTI  ZLO?

BF:  Musíte  si  uvědomit,  že  existuje  několik  různých  konkurenčních  skupin.

Stejně  tak  mají  Asiaté  tajnou  společnost,  která  je  také  založena  na  meritokracii.  Jsou  také  proti  pravidlu  pokrevní  linie.

SOUTĚŽÍCÍ  TAJNÉ  SPOLEČNOSTI,  VÝCHOD  A  ZÁPAD

[DW:  Už  jsem  Benovi  řekl,  že  to  zní  jako  soupeřící  frakce  stejných  lidí,  kteří  se  snaží  znovu  objevit  sami  sebe.  Řekl,  že  se  k  nim  nepřipojuje  

ani  je  nepodporuje  –  pouze  poslouchá,  co  říkají.]

Jakmile  něco  takového  řeknete,  naskočí  paranoia  a  strach  a  úzkost.

DW:  Mohl  bys  nám  to  stručně  popsat...  Mnoho  lidí  má  PTSD,  když  slyší  věci  jako  Ilumináti.

To  je  součást  toho,  co  teď  děláme.  To  je  to,  o  čem  mluvíme.  Že  jo?

Tvrdí,  že  zahájili  francouzskou,  americkou  a  ruskou  revoluci  a  že  jsou  proti  vládě  pokrevní  linie.

Tyto  asijské  tajné  společnosti  se  zdají  být  dynastické.  Byli  z  velké  části  v  zákulisí.  Nashromáždili  velké  množství  majetku.
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DW:  Dobře.  Další  otázka,  která  by  podle  mě  mohla  uklidnit  skeptiky.  Je  jich  hodně  a  jsou  velmi  oškliví.

BF:  Setkal  jsem  se  s  ministry  financí,  šéfy  většiny  velkých  korporací  v  Asii.  Pamatujte,  že  jsem  byl  vedoucím  asijsko-pacifické  kanceláře  
pro  největší  světový  obchodní  časopis.

JAK  JSTE  VŠECHNY  TYTO  INFORMACE  ZÍSKALI  –  A  OD  KOHO?

O  čem  tady  mluvíme  z  hlediska:  kdo  jsou  tito  lidé,  co  si  myslí,  jakou  mají  filozofii,  co  chtějí?

DW:  Ale  co  to  doopravdy  znamená?  Jak  se  dostanete  k  setkání  s  premiérem?  Proč  by  s  tebou  mluvili?

Obecná  shoda  v  Asii  jako  celku  je  však  taková,  že  by  měla  být  stejná  pro  všechny  lidi  na  světě  –  nejen  pro  čínskou  nebo  chazarskou  
rodinnou  firmu,  která  řídí  planetu.

Myslím,  že  to,  co  říkají  veřejně,  je  skutečně  to,  co  nyní  očekávají  –  což  je  multipolární  svět,  nikoli  svět  ovládaný  jedinou  skupinou.

[DW:  To  byla  otázka,  na  kterou  jsem  už  znal  odpověď,  a  jen  jsem  chtěl,  aby  to  objasnil.  Opakovaně  prohlásil,  že  asijské  tajné  společnosti  
jsou  důrazně  proti  těmto  okultním  praktikám  a  chtějí  pomoci  vytvořit  lepší  svět.]

BF:  Poslouchejte.  Byl  jsem  novinář.  Jsem  zde  novinářem  více  než  25  let.  V  Japonsku  jsem  se  setkal  s  většinou  poválečných  premiérů.

Existuje  samozřejmě  skupina  šovinistických  lidí,  kteří  říkají,  že  Čína  by  měla  vládnout  světu  –  v  Číně.

DW:  Páni!

Takže  když  říkáte,  že  toto  jsou  dynastické  pokrevní  rodiny  v  Asii  –  že  to  jsou  tajné  společnosti  –  obětují  děti?  Pijí  lidem  krev?  Dělají  
satanské  rituály?

Byli  by  raději,  kdyby  to  spadlo  pod  kontrolu  lidí  na  planetě.

FULFORD  SE  POTKAL  S  MNOHO  Z  NEJMOCNĚJŠÍCH  LIDÍ  V  ASII

BF:  Šel  bych  na  Tchaj-wan,  šel  bych  do  Číny,  šel  bych  do  Ruska,  jel  bych  do  Vietnamu,  jel  bych  do  Austrálie  a  setkal  bych  se  s  šéfy  velkých  
korporací,  kteří  by  chtěli  propagovat  své  firmy.

BF:  Myslí  si,  že  kontrolu  nad  budoucností  planety  by  již  neměla  ovládat  malá  západní  elita.

Každý  druhý  den  zavoláte  klukovi  na  telefon  a  on  vám  dá  nové  informace,  a  to  je  vše.

CHTĚJÍ  SPRAVEDLIVĚJŠÍ  SYSTÉM,  NEDOMINOVANÝ  ZÁPADEM

Je  možné,  že  všechny  ty  věci,  které  jste  mi  právě  řekl  o  těchto  čínských  tajných  společnostech,  jsou  výsledkem  toho,  že  
jste  potkal  jednoho  nebo  dva  lidi  a  oni  vám  vyprávěli  tyto  propracované  příběhy?

JEHO  ZDROJE  SE  BĚŽÍ  VE  STOVKÁCH

DW:  [přeslechy]  Snažili  jste  se  prodávat  reklamy?

Jaká  je  jejich  agenda?

Mohla  by  existovat  možnost  jednobodového  selhání  v  tom,  co  nám  říkáte?

Chtějí  ovládnout  planetu?  Bojují  proti  Iluminátům,  aby  ovládli  planetu?
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Takže  v  tuto  chvíli  se  opravdu  nepotřebuji  dokazovat.  I  když,  pokud  existuje  oprávněná  kritika,  rád  na  ni  odpovím.

Takže  je  to  tlouštík.  Není  to  jen  nějaká  vločka.

BF:  Poskytl  jsem  nahrávky  a  fotografie  a  videa  a  různé  důkazy  různým  policejním  a  vyšetřovacím  agenturám.

Znám  šéfy  společností  bojových  umění.  Mluvil  jsem  se  členy  politbyra  v  Číně.

DW:  Dobře.  Když  říkáte,  že  ovládá  asociaci  karate…

Je  mi  líto,  ale  spoustě  lidí  tam  venku  televize  tak  vymyla  mozek,  že  stačí  změnit  to,  co  je  v  televizi,  aby  změnili  názor.

DW:  Jasně.

Znám  šéfy  Triád,  gangů  Yakuzy.  Znám  zde  šéfy  japonské  vojenské  rozvědky  a  policejních  sil.

BF:  Jmenuje  se  Chodoin  Daikaku.  Ovládá  světové  společnosti  bojových  umění.  Je  šéfem  asociací  karate,  asociací  aikido.

Jinými  slovy,  snažíme  se  přesvědčit  lidi,  kteří  ovládají  vojensko-průmyslový  komplex,  a  politiky,  že  je  to  lepší  plán,  než  jaký  je  nyní.

Existuje  pár  jako  judo  a  čínská  bojová  umění,  kde  není  jejich  hlavou,  ale  zná  lidi,  kteří  je  provozují.

BF:  [přeslechy]  Co  se  snažím  říct,  je,  že  od  té  doby,  co  jsem  tu  práci  opustil,  jsem  doslova...  moje  zdroje  šly  do  stovek.

BF:  Na  konci  dne  si  lidé  musí  uvědomit,  že  to  nemusím  dokazovat  široké  veřejnosti.  Právě  teď  se  snažíme  přesvědčit  šéfy  Pentagonu,  CIA,  
NSA,  KGB  a  svobodných  zednářů.

Kdo  je  tedy  ten  chlap  a  jaké  je  jeho  spojení?  Většina  lidí  nemluví  japonsky  a  nemají  ponětí,  co  se  děje.

BF:  No,  on  je  šéf  organizací.

SNAŽIT  SE  PŘESVĚDČIT  VOJENSKO-PRŮMYSLOVÝ  KOMPLEX

Když  vidíme  videa  s  vámi  v  Japonsku,  alespoň  na  třech  videích,  o  kterých  vím,  se  objevujete  s  mužem,  který  jako  by  měl  –  má  hůl  a  zdá  
se,  že  má  trochu  chraplavý  hlas.

[DW:  Fulford  říká,  že  NĚKTERÉ  z  jeho  mnoha  zdrojů  to  udělaly,  ne  všechny.  Postupem  času  musel  vyřadit  mnoho  kontaktů.  Veřejně  řekl,  
že  pokud  přistihne  nějaký  zdroj,  který  mu  lže,  okamžitě  poté  tento  kontakt  přeruší.]

DW:  Oh,  rozumím  tomu.  Jedna  otázka,  kterou  bych  zde  rád  uvedl.

DW:  Dobře.  Takže  o  kolika  školách  a  o  kolika  lidech  mluvíme,  se  kterými  by  pracoval?

PŘIBLIŽNĚ  50  MILIONŮ  LIDÍ  STUDUJE  JAPONSKÁ  BOJOVÁ  UMĚNÍ

KDO  JE  TEN  CHLAP  S  HROZÍCÍM  HLASEM  A  VYCHÁZKOU?

Nicméně  je  pravda,  že  mi  do  cesty  vrhli  nejrůznější  dezinformace,  aby  se  pokusili  zničit  mou  důvěryhodnost.

Takže  ne,  nejsem  to  já,  když  mluvím  s  jedním  psovodem  nebo  dvěma  psovody,  kteří  mě  krmí  dezinformacemi.
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DW:  [smích]  Dobře.

VĚTŠINA  INSIDRŮ  CHCE  ZŮSTAT  UVNITŘ

BF:  [smích]

BF:  Mluvíme  zde  o  velmi  velkých  organizacích.

BF:  Musíte  si  uvědomit,  že  většina  kluků,  se  kterými  mluvím,  vůbec  nechce  jejich  jméno  nebo  obrázek.

BF:  Je  to  meritokracie.  Pokud  si  jen  nasadíte  černý  pásek  a  půjdete  na  tyto  turnaje  a  budete  bít  lidi  do  zadku,  oni  [společnosti  bojových  umění]  vás  

poznají!

DW:  [smích]

DW:  Jasně.

DW:  Je  něco  jako  král  bojových  umění  v  Japonsku?

DW:  Chápu.  Takže  nikdo  nemohl  jen  tak  vyvěsit  ceduli  a  říct  „Tady  je  škola  karate  a  tady  je  tvůj  černý  pás“  a  brali  vás  vážně,  když  jste  chtěli  jít  na  

turnaj  bojových  umění  a  skutečně  soutěžit?

BF:  Hlavní  panovník,  řekněme  to  tak.  Je  také  napojen  na  japonské  sebeobranné  síly.

BF:  Myslím,  že  na  celém  světě  studuje  japonská  bojová  umění  asi  50  milionů  lidí.  Mají  školy  karate  v  Mexiku,  v  Íránu,  kdekoli.

MŮŽETE  BÝT  UZNÁNI,  POKUD  JSTE  KONKURENČNÍ

BF:  Daikaku.  To  jo.

DW:  Jasně!  Absolutně.

DW:  Vím,  že  je  těžké  tě  časově  určit.  Mohl  bys  namalovat  běžnému  posluchači,  jaký  máš  den?

BF:  Pokud  chcete  získat  pás,  musíte  studovat  na  jedné  z  těchto  akreditovaných  škol.  To  jo.

DW:  Ale  v  Japonsku  možná  konkrétně,  řekněme,  tenhle  chlapík,  o  kterém  jsi  mluvil,  Chodoin  Daikaku…

JAKÝ  JE  PRO  VÁS  TYPICKÝ  DEN?

DW:  Chápu.  Existuje  tedy  nějaký  druh  centralizovaného  úřadu,  na  který  se  musíte  odvolat,  pokud  chcete  provozovat  školu  
karate.

TAKÉ  SPOJENÉ  S  JAPONSKÝMI  SEBEOBRANNÝMI  SÍLAMI

a  na  této  úrovni  komunikují.

BF:  Odmítají  mi  dovolit  je  jmenovat  nebo  zveřejnit  jejich  fotografii.  Ale  představil  jsem  jim  MI6,  typy  CIA  –

[DW:  Ben  zde  říká,  že  mnoho  z  těchto  škol  bojových  umění  a  turnajů  po  celém  světě  má  centrální  skupinu,  která  je  organizuje  a  sleduje  vše.  

Daikaku  je  hlavou  největší  z  těchto  skupin.]

BF:  Pokud  si  otevřeli  školu  karate,  pravděpodobně  dostali  černý  pásek.  Udělali  to  tak,  že  šli  k  nějakému  učiteli  přidruženému  k  této  

organizaci.

DW:  Nemohl  by  někdo  otevřít  školu  karate  bez  akreditace?  Nebo  říkáte,  že  existuje  akreditace  a  on  stojí  v  čele  té  akreditační  

agentury?
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DW:  Správně.  Vůbec  nechci  zradit  vaše  zdroje.

BF:  Mají  knihu  tlustou  asi  jako  telefonní  seznam  –  spis  o  mně.

BF:  Původně  ze  Srbska.  Víc  bych  k  tomu  neměl  říkat.

Mluvím  s  jedním  chlapem,  o  kterém  vím,  že  má  silné  vazby  na  Pentagon /  CIA.

Nejprve  se  mě  pokusili  zabít.

Mluvím  s  chlapem,  který  je  typu  KGB /  srbské  zpravodajské  služby,  se  kterým  mluvím  docela  pravidelně.

DW:  [přeslechy]  Z  Ruska  nebo  ze  Srbska?

BF:  Opravdu  záleží.  Co  se  teď  děje,  je,  že  mluvím  s  lidmi,  kteří  jsou  napojeni  na  velké  organizace.

BF:  I  když,  a  už  jsem  se  o  tom  zmínil...  byla  tu  velmi,  velmi  intenzivní  kampaň,  abych  vypadal  jako  vločka.

Méně  často  pak  například  mluvím  se  staršími  lidmi  z  japonských  gangů  –  jako  jsou  Yamaguchi-gumi  nebo  Inagawa-kai  nebo  Sumiyoshi.

DW:  Jasně.

S  kolika  zasvěcenými...  s  kolika  různými  lidmi  si  myslíte,  že  mluvíte  v  daném  týdnu  právě  teď?

Pak  je  tu  ten  Chodoin,  se  kterým  mluvím.

VELMI  INTENZIVNÍ  PLÁN  NA  ZNIČENÍ  FULFORDA

Když  si  pak  uvědomili,  že  za  mnou  je  ochrana  a  kdokoli,  kdo  nařídil  vraždu,  bude  sám  zabit  jako  odveta,  další  věc  byla,  že  se  mě  

pokusili  dohnat  k  bankrotu  –  tím,  že  mě  zařadili  na  černou  listinu.

BF:  Dobře.  V  Japonsku  jsem  měl  pravidelné  televizní  pořady.

BF:  Pak  je  tu  ještě  jeden  chlápek,  se  kterým  mluvím  a  který  by  byl  napojen  na  japonské  pravicové  skupiny  a  také  na  asijské  tajné  společnosti.

BF:  Znám  spoustu  lidí.

DW:  Oh,  udělal  jsi?

DW:  Počkej.  Co  myslíš  tou  černou  listinou?

S  KOM  DALŠÍM  MLUVÍTE?

DW:  Páni.

JEHO  KARIÉRA  TV  OSOBNOSTI  V  PRIME  TIME  BYLA  ZNIČENA

Když  to  nefungovalo…

BF:  Například  jsem  mnohokrát  šel  pít  s  manželkou  premiéra  Kan  Naoto.  Bydlí  v  mém  sousedství.

Nezávisle  na  více  zdrojích  jsem  potvrdil,  že  tito  lidé  jsou  skuteční.

Mluvím  s  dalším  chlapem,  který  je  určitě  Rothschild,  připojený  k  MI6,  typ  britské  královské  rodiny.
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Tehdy  jsem  si  uvědomil,  že  se  buď  báli,  že  přijdou  o  práci,  nebo  pracují  pro  nějakou  agenturu  a  za  novináře  se  jen  vydávají  –  a  že  média  jsou  
řízena.

Důkazy  jsou  ohromující,  že  to  neudělala  malá  skupina  saúdských  teroristů  s  ořezávači  krabic.

BF:  Snažil  jsem  se  získat  publicitu  v  západních  médiích.

BF:  NHK  měla  na  mě  20minutový  speciál  v  hlavním  vysílacím  čase.  Měl  jsem  různé  sítě.

ALTERNATIVA  JE  PŘÍLIŠ  ZAHRNUTÁ,  ABY  NĚKDO  NĚKDO  Zvládl

A  pak  jsem  pořádal  tiskové  konference  v  klubu  zahraničních  zpravodajů  a  vysvětloval,  proč  píšu  o  11.  září.

ZÁPADNÍ  MÉDIA  BY  SE  NEODVAHALA  DOTKNOUT  „PRAVDY  9/11“

DW:  Jako  na  NHK  nebo  jaké  síti?  [DW:  NHK  je  největší  a  nejpopulárnější  televizní  síť  v  Japonsku.]

Mohl  byste  shrnout,  jaký  byl  váš  závěr,  který  vás  dostal  do  tolika  problémů?  Zjevně  nepodporujete  oficiální  dogma  kolem  11.  září.

BF:  Ne,  byly  to  články  v  časopisech.

BF:  Myslím,  že  povídka  je  tím  sloganem  –  byla  to  interní  práce.

BF:  Ach  ano!  Velké  pořady  v  hlavním  vysílacím  čase.

DW:  Takže  11.  září  byla  vaše  první  velká  kniha,  kterou  jste  vydal?

DW:  Takže  váš  názor  na  11.  září  očividně  není  „Arabové  s  kráječem  krabic“.

BF:  Problém,  se  kterým  se  většina  lidí  setkává,  je  ten,  že  pokud  tomu  tak  nebylo,  pak  jsou  důsledky  tak  ohromující.

DW:  Můj  hlavní  obor  na  vysoké  škole  byla  psychologie.  Prošel  jsem  sebevražednou  stáží  na  horké  lince,  takže  mám  ekvivalent  magistra  jen  
ve  vzdělávání.

ZAČAL  JSTE  PÍSAT  O  11.  září  VYDÁNÍM  KNIHY?

NEJEN  „ARABOVÉ  S  KRABICEMI“

VYTVOŘIL  POSTTRAUMATICKOU  STRESOVOU  PORUCHU  V  MASIVNÍM  MĚŘÍTKU

BF:  Myslím,  že  se  to  stalo  kolem  roku  2005  nebo  2006.  Bylo  to  v  roce  2006,  když  jsem  odešel  z  Forbesu  a  začal  jsem  psát  věci  o  11.  září.  
To  by  bylo  asi  tak  všechno.

Měl  jsem  od  korespondenta  New  York  Times,  který  mi  řekl,  že  by  byl  vyhozen,  kdyby  o  tom  napsal!

Takové  spiknutí  je  příliš  velké  na  to,  aby  bylo  možné.  A  jejich  mysl  to  vypnula.

Zahrnuje  tak  velký  počet  lidí  a  tolik  plánování  a  tolik  zasvěcených,  že  se  lidé  dostávají  do  stavu  popírání.

Už  jsem  věděl,  že  je  to  kontrolované,  ale  nevěděl  jsem,  jak  důkladně  to  bylo  kontrolováno,  dokud  jsem  neměl  tiskové  konference  o  11.  
září  –  a  nepředložil  důkazy.

DW:  V  kolik  to  bylo?  Jaký  rok?

Jde  o  to,  že  jsem  také  mohl  publikovat  příběhy  na  místech  ve  velkých  západních  médiích.  Ale  dostal  jsem  se  na  černou  listinu.
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DW:  [smích]  Jo.

DW:  Přesně  tak!

Vyhodit  do  povětří  loď  [USS]  Maine  a  svalit  vinu  na  Španělsko.  To  je  pěkný  rýmovaný  nadpis,  co?

Ukazuje  se,  že  když  je  někdo  těžce  traumatizován,  vytváří  ve  své  mysli  disociativní  předěl.  Je  to  jako  samostatná  osobnost,  která  zvládá  trauma.

[DW:  Dříve  Ben  řekl,  že  tato  kniha  byla  vydána  záměrně,  aby  ji  „skryla  na  veřejnosti“.  To  je  klíčový  aspekt  okultní  vědy,  se  kterou  tyto  skupiny  pracují.  

Pomáhá  jim  to  cítit,  že  jsme  se  rozhodli  být  jimi  zotročeni.

Vracíte  se  k  historickým  případům  a  lidé  s  tím  nemají  to  trauma  spojené.

Když  se  například  podíváte  na  to,  proč  začala  španělsko-americká  válka,  uvědomíte  si,  že  to  byl  falešný  incident.

Dozvěděli  jsme  se,  zejména  v  krizovém  poradenství,  o  PTSD  –  posttraumatické  stresové  poruše.

DW:  Zmínil  jste  ohromující  informaci  o  Titaniku.

BF:  Vždy  museli  vytvářet  falešné  incidenty,  aby  přiměli  lidi,  aby  se  dostali  do  války.

BF:  Pamatujete  si,  že  rok  předtím  vyšla  kniha  o  lodi  jménem  Titan,  která  se  potopila  na  své  první  plavbě?

[DW:  Pracoval  jsem  také  osm  let  jako  poradce  a  zpracoval  jsem  celkem  500  placených  klientů  s  přibližně  99procentním  hodnocením  

spokojenosti.]

LIDÉ  NEMAJÍ  PTSD  KOLEM  HISTORICKÝCH  PŘÍKLADŮ

TITANIC  ZABÍL  600  NEJLEPŠÍCH  Oponentů  DO  FEDERÁLNÍ  REZERVY

Technicky  vzato,  kniha  vyšla  14  let  před  potopením  Titaniku.  Více  si  můžete  přečíst  na  tomto  odkazu:

Loď  samozřejmě  na  poslední  chvíli  minul.

Trauma  je  tak  vážné,  že  udělají  cokoli,  aby  ho  skutečně  znovu  nezažili.

BF:  Ale  kdybyste  v  té  době  tvrdili,  že  to  udělali  Američané,  zlynčovali  by  vás  na  ulici!

Zbraň  jim  zabránila  nalodit  se  na  záchranné  čluny.

JP  Morgan  říkal:  "Hej,  pojďme  si  o  tom  všichni  promluvit,  až  překročíme  Atlantik."

posel.

ZNÁMÝ  CITÁT  WOODROW  WILSONA:  INSPIROVANÝ  TITANICEM?

DW:  Správně.

BF:  Jedním  šmahem  se  zbavili  asi  600  průmyslníků,  kteří  byli  proti  převzetí  Fedu.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Futility,_or_the_Wreck_of_the_Titan.]

Obvykle,  když  jim  řeknete  informace,  které  vyvolávají  onu  PTSD,  která  spouští  toto  trauma,  zaútočí  na  ně

BF:  A  pak  o  70  let  později  říkají:  "Vlastně  jsme  to  vyhodili  do  vzduchu  sami!"

Stávají  se  velmi  defenzivními.
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[DW:  V  knize  The  New  Freedom  od  Woodrowa  Wilsona  z  roku  1913,  oddíl  1,  „The  Old  Order  Changeth“,  strana  13,  řekl  následující:

CITÁT  WOODROW  WILSONA

Toto  není  pouze  Fulfordovo  tvrzení  –  totéž  navrhli  jiní  badatelé.

Pokud  by  k  této  ohromující  politické  porážce  nedošlo,  mohl  by  Aldritchův  zákon  nakonec  vytvořit  Federální  rezervní  systém  ve  velmi  
důležité  datum  21.  prosince  1912  –  přesně  100  let  před  „koncem  světa“  v  okultních  kruzích.

Vzhledem  k  fascinaci  kabaly  pokusy  o  vykonstruování  Armageddonu,  o  kterém  se  Fulford  chystá  diskutovat  –  a  také  kvůli  jejich  lásce  k  
rituálním  schůzkám  –  není  těžké  tuto  myšlenku  pochopit.]

Princip  „ženy  a  děti  na  prvním  místě“  dále  zajistil,  že  žádný  z  odpůrců  Fedu  nepřežije.

Tento  citát  mohl  být  vyvolán  tím,  že  Wilson  nechal  zasvěcené  slyšet,  že  katastrofa  Titaniku  byla  použita  k  zavraždění  600  odpůrců  
Federálního  rezervního  systému.  Na  obrázku  níže  z  doby,  kdy  Federální  rezervní  systém  debutoval,  vypadá  Wilson  přinejlepším  hluboce  
znepokojeně,  ne-li  vyděšeně.]

http://cs.wikipedia.org/wiki/Federal_reserve

BF:  Je  spousta  věcí,  které  vyjdou.

[DW:  Fulford  také  řekl,  že  záměrně  nepostavili  na  Titanic  dostatek  záchranných  člunů.  Kapitán  loď  vědomě  sabotoval.

Aldritchův  plán  mohl  být  zamýšlen  k  vytvoření  Federálního  rezervního  systému  v  roce  1912,  ale  dostal  smrtelnou  ránu,  když  demokraté  
v  listopadu  smetli  Bílý  dům  a  Kongres:

Toto  je  pouze  jeden  ze  série  odhalujících  citátů  na  výše  uvedeném  odkazu,  které  ukazují,  jak  byl  Wilson  znepokojen  Federálními  rezervami.

To  je  téměř  99  let  do  dne  před  koncem  mayského  kalendáře  21.  prosince  2012,  což  mohlo  být  záměrné.

"Vědí,  že  někde  existuje  síla,  která  je  tak  organizovaná,  tak  jemná,  tak  bdělá,  tak  propojená,  tak  úplná,  tak  všudypřítomná,  že  by  bylo  lepší  
nemluvit  nad  dechem,  když  ji  odsuzují."

[DW:  Federální  rezervní  systém  začal  fungovat  23.  prosince  1913  –  po  schválení  zákona  o  Federálních  rezervách.

„Od  té  doby,  co  jsem  vstoupil  do  politiky,  se  mi  soukromě  svěřují  hlavně  názory  mužů.  Někteří  z  největších  mužů  ve  Spojených  státech  v  
oblasti  obchodu  a  výroby  se  někoho  bojí,  něčeho  se  bojí.

BYLA  FEDERÁLNÍ  REZERVA  SOUČÁSTÍ  APOKALYPTICKÉHO  PLÁNU?

http://en.wikiquote.org/wiki/Woodrow_Wilson

Tragédie  Titaniku  z  15.  dubna  1912  zjevně  inspirovala  vyděšeného  Woodrowa  Wilsona,  aby  otiskl  svůj  nechvalně  známý  citát  v  knize,  kterou  
vydal  následující  rok.  (Viz.  níže.)]
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Příběh  sahá  až  k  Sabbatai  Zanthovi,  Mesiáši  Židů,  který  se  sám  popsal  a  žil  v  Turecku  asi  před  třemi  sty  a  několika  lety.

BF:  Závěr,  ke  kterému  jsem  dospěl,  a  je  to  opravdu  ohromující,  je  [toto].

Řekl,  že  je  Mesiáš.  Úkolem  samotných  Židů  bylo  plnit  proroctví  Tóry.  Neměli  bychom  čekat,  až  to  Bůh  udělá.

SABBATAI  ZANTH  –  PROROK  ARMAGEDDONU  Udělej  si  sám
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V  této  bitvě  by  bylo  zabito  90  procent  lidstva.  Zbývajících  deset  procent  by  zotročili  Židé,  kteří  by  měli  každý  2800  otroků.

BF:  Měli  jste  izraelské  noviny...  pokusili  se  vyvolat  tuto  válku  mezi  Sovětským  svazem  a  Západem,  což  by  to  udělalo.

Tato  proroctví  volají  po  obrovské  bitvě  mezi  dvěma  velkými  národy  –  Gogem  a  Magogem.  Armagedon.

Místo  toho  pracovali  na  rozvrácení  turecké  vlády  zevnitř.  To  byli  nakonec  „Mladí  Turci“.

Téměř  uspěli  v  kubánské  raketové  krizi.  V  té  době  jsem  náhodou  žil  na  Kubě  –  byl  jsem  ještě  dítě.

Měli  jste  skupinu  –  asi  milionovou  sektu  –  která  věří,  že  proroctví  jsou  nevyhnutelná.  Nedají  se  zastavit.  A  aktivně  pracují  na  jejich  provedení!

Tohle  je  ta  opravdu  ohromující  část.  Je  prostě  příliš  velký  a  příliš  směšný  na  to,  aby  ho  většina  lidí  pochopila.  Ale  důkazy  jsou  ohromující.

Nedokázal  dělat  zázraky.  Předstíral  tedy,  že  konvertoval  k  islámu.

DW:  Správně.

BF:  Jde  o  to,  že  Rothschildům  se  tento  nápad  líbil.

KUBÁNSKÁ  RAKETOVÁ  KRIZE  MĚLA  VYTVOŘIT  ARMAGEDDON

Turecký  sultán  ho  nechal  zavolat  a  řekl:  „Jsi-li  skutečně  Mesiáš,  udělej  nějaké  zázraky.  Pokud  ne,  konvertujte  k  islámu  –  jinak  vás  popravíme.”

ROTHSCHILDŮM  SE  LÍBILA  NÁPAD  NA  VYTVOŘENÍ  ARMAGEDDONU

BF:  Ano.  Říkám  jim  Sabbateans.  Ani  bych  je  nenazval  Židy,  protože  jejich  systém  víry  ve  skutečnosti  není  židovský.

DW:  Páni.

Jsou  to  stovky  stránek  dokumentů,  které  podloží  to,  co  říkám.  Tady  nemluvím  jen  tak  z  úst.

DW:  Byli  by  to  Sabbatean  Židé?

Mnoho  národů  světa  říkalo,  že  je  to  šílené.  Chtěli  něco  jiného.

BF:  To  bylo  to,  co  zničilo  Osmanskou  říši.  Jedním  z  jejich  členů  byl  Atatürk  –  zakladatel  moderního  Turecka.

SABBATEANS

BF:  Co  se  stalo  potom  –  a  tady  se  dostáváme  do  tvrdé  finanční  historie,  mezinárodních  finančních  smluv,  věcí,  které  jsou  velmi  dobře  zdokumentovány  

v  archivech.

MNOHO  NÁRODŮ  SVĚTA  S  TÍMTO  PLÁNEM  NESOUHLASila

DW:  Stala  se  z  toho  Osmanská  říše,  nebo  je  to  něco  jiného?

Pamatujte,  že  mám  židovské  předky  na  obou  stranách.  To  není  mainstreamové  židovské  myšlení.  Toto  je  zvláštní  sekta.

JAK  TO  SOUVISÍ  S  OSMANSKOU  ŘÍŠÍ?
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ROTHSCHILDOVÉ  VYBUDOVALI  JAPONSKO...  KRÁDELI  ČÍNSKÉ  ZLATO

DW:  Takže  jakmile  se  westernizovali.  Že  jo.  Dobře.

Existovaly  konfliktní  skupiny  s  protichůdnými  cíli.  Není  to  monolitický  příběh.  Jsou  tam  různé  příběhy  s  různými  herci.

DW:  Udělejte  to  prosím.  To  jo.  Přečetl  jsem  celý  111stránkový  dokument  důkladně,  jako  by  to  byla  smlouva,  kterou  bych  sám  
podepsal.

RESTAURACE  MEIJI:  ILUMINATI?

DW:  Snažilo  se  Japonsko  v  té  době  vytvořit  to,  co  nazývali  sférou  společné  prosperity  Velké  východní  Asie?

BF:  Ano,  ale  Japonsko  bylo  také  stále  spojeno  s  Brity.  Je  to  složité.

BF:  Vezmu  vás  trochu  zpět,  aby  lidé  pochopili,  co  se  nyní  děje  a  jaké  konkrétní  právní  kroky  proti  této  skupině  fanatiků  podnikáme.

DW:  Začátek  v  19.  století?

Jejich  cílem  bylo  vzít  zlato  –  zabavit  čínské  zlato.

BF:  Hned  zpátky.

HISTORIE  PRÁVNÍCH  AKCÍ  NYNÍ  PROBÍHÁ

BF:  V  podstatě  ve  třicátých  letech  minulého  století  Japonci  napadli  Čínu.

BF:  Nebyl  to  kapitán  Morgan  [ale  máte  pravdu.]  Rothschildové  vybudovali  Japonsko  jako  vojenskou  kolonii  k  ovládnutí  Číny.

DW:  Takže  rodiny  Meiji  –  to  byla  obnova  Meiji,  kde  to  všechno  začalo.  Meidži  byli  zřejmě  děti,  že?  Byla  to  vzpoura  mládeže.

JAPONSKO  NAPADLO  ČÍNU,  ABY  VE  30.  letech  20.  století  Ukradlo  JEJICH  ZLATO

DW:  Japonsko  se  poté  dostalo  do  extrémně  rychlého,  téměř  bezprecedentního  průmyslového  růstu.

[DW:  Zajímavé  je,  že  slovo  „Meiji“  znamená  „Osvícené  pravidlo“.  http://cs.wikipedia.org/wiki/Meiji_restoration.  „Meiji“  by  tedy  mohlo  být  
chápáno  jako  japonský  původ  slova  „Illuminati“.]

DW:  Správně.

[DW:  Můj  špatný!  Spěšně  jsem  se  snažil  vzpomenout  si  na  něco,  co  jsem  napsal  do  univerzitních  novin  v  roce  1994.  Byl  to  komodor  Matthew  
Perry  a  skutečný  rok  byl  1868.  Ne  kapitán  Morgan,  všechny  je  opíjel  svým  kořeněným  rumem!  LOL]

BF:  Oni  [Rothschildové]  převzali  jižní  klany  Satsuma  a  Choshu  a  pak  jim  dali  moderní  zbraně  a  použili  je  k  dobytí  Japonska.

Chcete  říct,  že  Rothschildové  financovali  tyto  mladé  lidi  a  dostali  je  k  moci?

BF:  Bylo  mi  ukázáno  mnoho,  mnoho,  mnoho  dokumentů  souvisejících  s  tímto.  S  tou  žalobou  to  nemá  nic  společného.

DW:  Japonsko  bylo  středověké  až  do  roku  1877,  kdy  kapitán  Morgan,  vpravo,  zaútočil  na  japonský  břeh  s  dělovými  čluny  a  v  podstatě  řekl  
„Pozápadni,  nebo  zemři“.

Až  se  k  tomu  dostaneme,  rád  bych  o  tom  vedl  dialog  –  ale  ano,  pokračujte.
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Hodně  zlata  bylo  rozesláno  i  dříve,  až  do  20.  let  20.  století.

DW:  Takže  Japonsko  v  určitém  smyslu  fungovalo  jako  zástupce  [rodin  Federálních  rezerv  v  Americe  a  Británii.]

V  roce  1938  bylo  sedm  amerických  válečných  lodí  naplněných  čínským  zlatem  a  stříbrem  posláno  zpět  do  Spojených  států.

DW:  Dobře,  skvělé.

BF:  Ano.

VLÁDA  KUOMINTANG  DALA  ZLATO  NÁM  V  ROCE  1938…  ZA  „BEZPEČNÉ  UCHOVÁNÍ“

BF:  Vláda  Kuomintangu  nechtěla,  aby  jejich  zlato  převzali  Japonci.

BF:  [přeslechy]  Každopádně  je  to  zajímavá  věc,  ale  pojďme  k  tomu,  co  se  dnes  děje.

BF:  Americké  rodiny  stojící  za  americkým  Federálním  rezervním  výborem  se  pokoušely  získat  zlato.  Rothschildové  se  snažili  urvat  zlato.

DW:  Velmi  chytré.

Bylo  to  chytnutí  zlata,  kdy  se  různí  lidé  snažili  získat  zlato  pro  sebe  a  pro  své  skupiny.

DW:  [přeslechy]  Takže  Japonsko  bylo  do  té  doby  feudální.

V  té  době  bylo  všechno  zlato  odesláno  do  Tokia  a  později  na  Filipíny.

DW:  Chci  to  jen  navléknout.  Říkáte,  že  Rothschildové  do  určité  míry  stále  stáli  za  těmito  zločinnými  činy  krádeže  zlata?

DW:  Dobře.  To  je  důležitý  bod.

BF:  To  by  byla  nacionalistická  čínská  vláda,  která  byla  v  té  době  u  moci.  Čankajšek.

Pak  se  objevila  japonská  armáda  a  řekla:  „Slyšeli  jsme,  že  máte  problémy  s  bandity.  My  tě  ochráníme!"

Výměnou  za  zlato,  které  předali  Federální  rezervní  radě,  dostali  60leté  dluhopisy.

DW:  Jsou  to  komunisté,  nebo  je  to  něco  jiného?

DW:  Zmínil  jste,  že  Kuomintang  byl  v  té  době  vládou.

Jdou  do  města.  Zmocnili  by  se  zlata  a  uloupili  poklad.

Číňané  dostali  60leté  dluhopisy.  Zůstaňme  jen  u  těch  z  roku  1938.

KUOMINTANG  NEBYLI  ČÍNSKÝ  KOMUNISTI

BF:  Hodně  zlata  bylo  odesláno  do  Spojených  států.  Číňané  dostali  výměnou  za  toto  zlato  spoustu  amerických  vládních  dluhopisů  v  
astronomických  nominálních  hodnotách.

BF:  Musíme  se  vrátit  do  30.  let  minulého  století.  Šlo  o  to,  že  Japonsko  napadlo  Čínu.  Nechali  tyto  bandity  vést  chlapíkem  jménem  Kodama  
Yoshiyo.

USA  JIM  DALY  60  LET  ZLATÉ  DLUHOPISY

JAPONSKÁ  VOJINA  TAJNĚ  HRALA  NA  OBOU  STRANĚ  PROTI  ČÍNĚ
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Ještě  ani  nezačali  dělat  díru  do  vystavování  všech  pokladů,  které  v  těch  kopcích  ukryli.

KDE  SE  VZNIKL  VŠECHNY  TENTO  POKLAD?

Každý  rok  mění  expozici  v  muzeu.  Dělají  to  už  50  let.

TAK  SKONČIL  TAIWAN  S  TOLIK  EKONOMICKOU  SÍLE?

DW:  Bylo  to  od  Mongolů?  Kde  se  vůbec  vzal  všechen  tento  poklad?

[DW:  Národní  tchajwanské  muzeum  bylo  založeno  24.  října  1908:  http://

en.wikipedia.org/wiki/National_Taiwan_Museum.]

Za  muzeem  jsou  nějaké  kopce.

přes.

[DW:  Jak  prozkoumáme  ve  druhé  části,  jeden  z  mých  nejlepších  zasvěcenců  osobně  navštívil  tento  rozsáhlý  podzemní  komplex  -  a  tvrdil,  že  jej  

ručně  vykopalo  obrovské  množství  dělníků.  Je  zjevně  50  mil  krát  40  mil  velké  a  sedm  úrovní  hluboké.

Na  Tchaj-wanu  mají  muzeum,  které  je  velmi  známé.

Jedna  polovina  komplexu  je  plná  zlata  –  a  druhá  polovina  se  všemi  císařskými  poklady  Číny.]

BF:  Ne.  Nebyli  to  komunisté.  Byli  to  lidé,  kteří  poté,  co  ho  komunisté  obsadili,  uprchli  na  Tchaj-wan

BF:  Tchajwanci  si  s  sebou  vzali  spoustu  pokladu,  když  uprchli  z  Číny.

BF:  A  to  je  jen  jedna  z  mnoha  hord  pokladů,  které  tam  jsou.

Dobyli  lidi  a  dostali  to  tak,  nebo  co?

DW:  Ach  můj  bože!

POKLAD  SKRYTÝ  ZA  NÁRODNÍM  TAIWANSKÝM  MUZEEM

DW:  Páni!

85  PROCENT  SVĚTOVÉHO  ZLATA  SKONČILO  V  ASII

BF:  A  Španělé  také.  Vzali  všechno  zlato,  které  ukradli  Aztékům  a  Inkům  –  a  utratili  je  za  asijské  věci!

Říkáte,  že  tehdy  to  všechno  začalo?

BF:  Asi  85  procent  světového  zlata  skončilo  za  posledních  [několik]  tisíc  let  v  Asii.

BF:  Toto  je  starověký  císařský  poklad  Číny.

DW:  Ach  můj  bože.

BF:  Dobře.  Když  se  například  podíváte  do  starých  archivů  a  historických  knih,  uvidíte,  že  Římané  kupovali  hedvábí,  keramiku  a  koření  od  Číňanů...  a  

platili  za  to  zlatem.

Proto  se  zdá,  že  Čína  se  je  vždy  snaží  napadnout  a  získat  to  zpět.

DW:  Můj  bože.  Říkáš,  že  tohle  jsou  podzemní  klenby  uvnitř  kopců?

DW:  No,  tady  je  Tchaj-wan  –  tato  malá  malá  země,  která  má  tolik  ekonomické  síly.
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DW:  V  jakém  časovém  rámci  se  teď  nacházíme?  1938?

Někteří  lidé  to  možná  stále  nevědí,  pokud  jsou  tak  ignoranti.  Federální  rezervní  systém  zabavil  všem  zlato.

BF:  Stalo  se  to,  že  západní  mocnosti  –  říkejme  jim  západní  oligarchové  –  plánovaly  vzít  všechno  zlato  ze  soukromých  rukou  světa.

DW:  Páni.

I  kdybyste  to  měli  v  bezpečnostní  schránce  v  bance,  vykradli  vám  bezpečnostní  schránku  a  sebrali  vám  zlato.

DW:  Kuomintang  tedy  uprchl  z  Číny  na  Tchaj-wan.

ZÁPADNÍ  OLIGARCHOVÉ  CHTĚLI  OVLÁDAT  SVĚTOVÉ  ZLATO

BF:  Část  toho,  o  čem  byla  druhá  světová  válka,  bylo  chycení  tohoto  zlata.

FEDERÁLNÍ  REZERVACE  VYBRALA  ZLATO  Z  BEZPEČNOSTNÍCH  BOXŮ

BF:  [smích]  Vrátím  se  k  vláknu…

DW:  Základní  myšlenkou  Federálního  rezervního  systému  bylo,  že  Roosevelt  řekl:  „Každý  [se  musí  vzdát  svého  zlata].

DW:  Už  to  opravdu  chápu.  To  je  úžasné!  Pokračuj.

DW:  [smích]

Asiaté  se  svého  zlata  nechtěli  vzdát.  Proto  poslali  japonskou  armádu,  aby  přišla  a  vzala  to.

Opravit?

DW:  Páni.

BF:  Jasně.  Jejich  velkým  plánem  pro  případ  invaze  Číny  je  vyhrabat  zadní  stranu  se  vším  svým  zlatem!  [Smích]

BF:  Správně.  Židé  se  nechtěli  vzdát  svého  zlata.  To  byl  jeden  z  důvodů,  proč  byli  obklíčeni  a  posláni  do  koncentračních  táborů.

BF:  Každopádně  se  vraťme  do  historie.

BF:  Pokud  máte  zlato  v  bezpečnostní  schránce  a  ještě  vám  ho  nevzali,  vytáhněte  ho!  CO  NEJDŘÍVE!

Očividně  by  to  museli  velmi  extenzivně  hlídat,  když  říkáte,  že  je  tam  tolik  majetku.

V  ROCE  1944  BYLA  VĚTŠINA  SVĚTOVÉHO  ZLATA  Stažena  Z  TRHU

DW:  Správně.  Údajně  kvůli  Velké  hospodářské  krizi  a  potřebě  [zachránit  ekonomiku  sloučením  všech  zlatých  aktiv  do  Federálního  rezervního  

systému.]

DW:  Opravdu!

BF:  Ano.  Dělají  to  teď  taky.

DW:  Mají  kolem  těchto  kopců  na  Tchaj-wanu  vojenské  opevnění?

BF:  To  je  ve  třicátých  letech  minulého  století.  Pamatujte,  že  v  roce  1934  Roosevelt  zakázal  soukromé  vlastnictví  zlata.

MAJÍ  V  OKOLÍ  TAJWANSKÉHO  MUZEA  VOJENSKÁ  STRÁŽ?
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BF:  Takže  v  roce  1944  dostaly  Británie,  Francie  a  Spojené  státy  padesátiletou  kontrolu  nad  globálním  finančním  systémem.  Padesátiletý  mandát.

DO  ROKU  1955  se  77  NÁRODŮ  PROTI  PLÁNU  BRETTON  WOODS  postavilo

BRETTON  WOODS  BYL  50LETÝ  MANDÁT  PRO  GLOBÁLNÍ  KONTROLU

DW:  Jak  to  myslíte  "staženo  z  trhu?"

BF:  V  roce  1955  neangažované  národy  –  to  je  skupina  77  národů,  včetně  Číny,  Indonésie,  Jugoslávie  a  Indie  –  řekly,  že  je  to  šílené.  Nechceme  být  

součástí  této  studené  války.

Ale  opět  zkusme  přejít  k  vláknu.  Zde  se  držme  zápletky.  K  těmto  věcem  se  vrátíme  později.

DW:  Rozumím.

Většina  zlata,  které  nebylo  pod  kontrolou  západních  mocností,  byla  odstraněna  z  trhu.

To  bylo  součástí  tohoto  Gog/Magog  plánu.

Totéž  s  perským  zlatem,  které  bylo  odesláno  do  Thajska,  když  padl  íránský  šáh.

DW:  Správně.

BF:  V  roce  1944  uzavřeli  dohodu  z  Bretton  Woods.  Na  základě  této  dohody  byl  zřízen  mezinárodní  finanční  systém  krytý  zlatem.

BF:  Takže  například  thajská  královská  rodina  měla  hodně  a  hodně  zlata.  Nesmí  to  proplácet  –  a  to  dodnes.

Kluci  z  vojensko-průmyslového  komplexu,  místo  rozvoje  planety,  chtěli  tuto  studenou  válku  mezi  Sovětským  svazem  a  Západem.

Měli  historická  práva  na  většinu  asijského  pokladu.

BF:  Ano.  Je  tam  spousta  zemí.  Brazílie  byla  součástí  nezúčastněných  zemí.

ZLATO  THAJSKÉ  KRÁLOVSKÉ  RODINY  A  PERŠSKÉ  ZLATO  BYLY  NA  ČERNÉ  LISTINĚ

Došlo  k  fašistickému  převratu.

DW:  A  co  Afrika?

DW:  A  co  Jižní  Amerika?

BF:  Ne.  Bylo  staženo  z  trhu.  To  je  otázka  kontroly.

BF:  Afrika  byla  stále  zástupnou  kolonií.

Roosevelt  byl  však  otráven  –  zabit.  Nezemřel  jen  tak.

BF:  Ach  ano!  Docela  dobře  všechny.

DW:  Byla  většina  asijských  zemí  zastoupena  v  nezúčastněných  zemích?

DW:  Páni.  Takže  říkáte,  že  tento  kapitál  se  nezapočítával  do  žádných  měn,  které  byly  celosvětově  vytvořeny.

Měli  rozvíjet  a  modernizovat  planetu.

BF:  Byl  na  černé  listině  nebo  byl  ukryt  v  jeskyních  nebo  pohřben  v  potopených  lodích  na  dně  oceánu.
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[DW:  Fulfordovi  vlastní  zasvěcenci  mi  nyní  ukázali  některé  skutečné  dokumenty.  Byla  vytvořena  jeho  bolestně  podvodná  verze  a  „unikla“  
online.  Jeden  indonéský  blogger  napsal  o  této  dohodě  zde:

BF:  Jde  o  to,  že  77  národů  –  seznam  teď  před  sebou  nemám,  ale  zahrnoval  většinu  lidí  na  planetě.

Je  nevyhnutelné,  že  v  případě,  jako  je  tento,  v  tak  citlivé  záležitosti  budou  vytvořeny  podvodné  dokumenty.  Lákají  neopatrné  „věřící“  a  
přesvědčují  skeptiky,  že  je  to  nesmysl.]

DW:  Správně.  Viděl  jsem  tě  o  tom  mluvit.

JEDINÁ  ONLINE  VERZE  TOHOTO  DOKUMENTU  JE  ZŘEJMÝ  PODVOD

NEZAŘAZENÉ  NÁRODY  CHTĚLY  MODERNIZOVAT  ASII  A  AFRIKU

Diskutují  se  zde  zjevné  problémy  s  online  dokumenty  –  včetně  skutečnosti,  že  údajné  USA

BF:  Existuje  mezinárodní  smlouva,  kterou  si  lidé,  kteří  mě  vykopali,  mohou  vyhledat.  Jmenuje  se  Hilton  Green  Memorial.

Prezidentská  pečeť  je  ve  skutečnosti  založena  na  něčem  indonéském:

DW:  Dobře.

V  ROCE  1963  VYTVOŘILI  SMLOUVU  „HILTON  GREEN  MEMORIÁL“.

Navíc  jsem  viděl  strojem  psané  dokumenty  z  50.  let,  které  se  ani  zdaleka  nepodobají  této  zoufalé  situaci.

PREZIDENT  SUKARNO  MĚL  SILNÉ  KREVNÍ  SPOJENÍ

DW:  Oh!  Takže  proto  Indonésie.  Je  to  proto,  že  měl  s  těmito  lidmi  pokrevní  spojení.

BF:  Ano.  Shromáždili  svůj  poklad,  aby  to  financovali.

Dokonce  i  způsob,  jakým  byl  inkoust  obarven,  odpovídá  tomu,  co  se  stane,  když  namočíte  výtisk  z  moderní  inkoustové  tiskárny.

BF:  Ano.  A  signatářem  všech  těchto  peněz  byl  indonéský  prezident  Sukarno,  který  byl  náhodou  příbuzný  s  většinou  královských  rodin  –  
přinejmenším  v  Asii.

DW:  Toto  jsou  nezúčastněné  národy,  které  to  chtěly.

http://ramasakti101.multiply.com/photos/album/14/Green_Hilton_Memorial

DW:  A  jako  základ  aktiv  měli  tyto  zlaté  fondy  na  černé  listině,  které  byly  v  Thajsku?

BF:  [The  Hilton  Green  Memorial]  byla  smlouva,  kde  chtěli  financovat  Marshallův  plán  pro  rozvoj  Asie,  Afriky  a  zbytku  světa.

Online  verze  je  zjevný  podvod,  protože  je  údajně  z  roku  1963,  ale  jasně  používá  moderní  písma  Times  New  Roman  ve  stylu  Microsoft  
Word,  doplněná  tučným  písmem:

Oni  [nezařazené  národy]  řekli,  že  chtějí  financovat  Marshallův  plán  pro  Asii  a  Afriku  –  na  modernizaci  těchto  regionů.

Nejen  Sovětský  svaz  a  Severní  Amerika  –  v  podstatě  evropské  národy.
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BF:  Řekl,  že  se  snaží  vytvořit  tuto  válku,  aby  mohli  ovládnout  planetu.  Existuje  pro  to  spousta  důkazů.

[DW:  Příběh  Executive  Order  11110  je  trochu  složitější,  než  jsem  si  myslel  –  jakmile  jsem  skutečně  provedl  více  průzkumu.

DW:  Odpískal  Benjamin  Freedman  také  to,  co  se  dělo  za  kubánskou  raketovou  krizí?  Proto  jsi  to  zmínil?

BF:  Když  přišla  kubánská  raketová  krize  a  svět  se  málem  dostal  do  totální  jaderné  války,  objevil  se  chlap  jménem  Benjamin  Freedman.

Kennedy  podepsal  tento  zákon  jen  několik  dní  před  svou  smrtí.  Zastavila  americké  ministerstvo  financí  v  prodeji  stříbra  soukromým  kupcům  

a  dala  prezidentovi  právo  vydávat  měnu  krytou  stříbrem  –  bez  povolení  Federálního  rezervního  systému.

Souhlasil,  že  bude  spolupracovat  s  nezúčastněnými  státy  na  ukončení  studené  války  a  na  financování  rozvoje  Afriky  a  Asie.

Aby  byli  lidé  z  vojenského  průmyslu  šťastní,  chystal  se  poslat  člověka  na  Měsíc  –  a  udělat  takové  věci.

BENJAMIN  FREEDMAN  VYPUŠTĚL  NA  ARMAGEDDONSKÉ  PLÁNY

BF:  Jo,  něco  takového.

BF:  Kennedy  a  spousta  lidí  v  USA  řekli:  „Dobře,  to  je  šílené.  Už  se  nebavíme  o  tomhle  šílenství  tajné  společnosti.“

JE  TO  TROCHU  KOMPLEXNĚJŠÍ,  NEŽ  JSME  SI  MYSLILI

BF:  Ano.  Označili  ho  jako  signatáře.

KENNEDY  dostal  zprávu

DW:  To  byl  výkonný  příkaz  11110,  že?

Federální  rezervní  systém  možná  schválně  skupoval  všechno  stříbro  státní  pokladny,  aby  si  nakonec  mohl  natisknout  tolik  peněz,  kolik  chtěl  –  

aniž  by  je  musel  zálohovat  nějakými  solidními  aktivy.

Celý  přepis  je  k  dispozici  na  http://www.sweetliberty.org/issues/israel/freedman.htm.]

Vystavil  Kennedyho  dluhopisy  a  bankovky  –  dolarové  bankovky,  které  byly  pod  kontrolou  amerického  ministerstva  financí,  nikoli  
Federálního  rezervního  výboru.

Můžete  si  stáhnout  MP3  se  zvukem  tohoto  projevu  na  http://www.erichufschmid.net/TFC/Ben_Freedman.html.

BF:  Kennedy  dostal  zlato  z  Indonésie.

Stránka  na  Wikipedii  na  Executive  Order  11110  má  úskočně  zajímavý  příběh,  kde  se  snaží  tvrdit,  že  tento  plán  ve  skutečnosti  rozšířil  

pravomoci  Federálního  rezervního  systému  –  protože  stříbrné  mince  byly  nahrazeny  dolarovými  bankovkami:

[DW:  Klíčový  projev  Benjamina  Freedmana  byl  v  hotelu  Willard  ve  Washingtonu  DC  v  roce  1961.  Kubánská  raketová  krize  se  ve  skutečnosti  

odehrála  až  v  roce  1962,  ale  už  v  roce  1961  bylo  napětí  velmi  vysoké.

KENNEDY  ZÍSKAL  INDONÉSKÉ  ZLATO  A  VYDAL  NÁM  POKLADNIČKY

V  podstatě  připustil,  že  tyto  šílené  Gog-Magogovy  plány  [byly  skutečné].
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ASIJSKÉ  SPOLEČNOSTI  NEMĚLY  VOJENSKOU  SÍLU,  KTERÉ  SE  BOJÍ

K  tomu  se  ještě  vrátíme.

Lidé,  kteří  vlastní  Federální  rezervní  radu.  Tito  sabatejští  sektisté.

Americký  ministr  financí  byl  zbaven  pravomoci  vydávat  stříbrné  bankovky.  Kennedy  to  pravděpodobně  udělal,  protože  ministr  financí  byl  řízen  

Federálními  rezervami.

V  ROCE  1968  KABALA  UDĚLALA  PRÁVO  VYDÁVAT  MĚNU  PROTI  ASIJSKÉMU  ZLATU

DW:  Od  koho,  říkáš?  Kdo  vyhnal  Sukarna  od  moci?

BF:  Západem.  U  vojensko-průmyslového  komplexu.  U  Cabal,  jak  jim  říkám.

Zastavením  krvácení  tohoto  drahého  kovu  z  ministerstva  financí  však  Kennedyho  čin  ve  skutečnosti  ochránil  stříbro.  11110  také  dal  prezidentovi  

přímou  možnost  vydávat  certifikáty  –  dolary  –  které  byly  kryty  stříbrem  jako  zástavou.

SUKARNŮV  SYNOVEC  PODEPSAL  PRÁVA...  ABY  SE  TENTO  AKTUÁLNÍ  ŽALOBNÍ  KAŽDOST  SKUTEČNĚLA

Pak  byl  Sukarno  vyhnán  z  moci.

BF:  Máme  Sukarnova  synovce.  [On]  nyní  podepsal  práva  na  nás.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Executive_order_11110

BF:  [Kennedy]  byl  zabit.

BF:  Udělali  to,  že  se  dostali  do  ilegality.  Nic  nepodepsali.

BF:  Stalo  se  to,  že  v  roce  1968  založili  falešného  dědice.  Falešný  signatář.

BF:  Zfalšovali  práva  používat  tyto  peníze  jako  základ  pro  vydávání  měny.  Pro  vytváření  dolarů.

KABALA  ZABILA  KENNEDYHO  A  VYhnala  SUKARNA  Z  MOCI

DW:  Oh.

DW:  Založili  falešného  dědice  [který  by  údajně  získal  práva]  na  co?

Pokud  mají  Fulfordovy  zdroje  pravdu,  výkonný  příkaz  11110  byl  pouze  první  viditelnou  fází  Kennedyho  plánu  porazit  Federální  rezervní  systém  a  

nakonec  použít  asijské  zlato  jako  kolaterál  pro  nový  finanční  systém.]

BF:  No,  neměli  vojenskou  sílu.

BF:  Ne,  ne.  To  by  byl  Henry  Kissinger,  Rockefellerové  a  všichni  tito  lidé.  The  Bushes.  Lidé  stojící  za  vraždou  Kennedyho.  Členové  této  Sabbatean  cabal.

DW:  „Oni“  jsou  asijské  společnosti?

Jeho  atentát,  jen  o  několik  dní  později,  se  nezdál  být  náhodou.

DW:  Nemohly  by  asijské  společnosti  určit  nového  signatáře,  který  by  uvedl  tyto  fondy  na  černou  listinu  online  a  vytvořil  novou  měnu,  která  by  

konkurovala  dolaru?

Kennedy  pravděpodobně  cítil,  že  dolary  kryté  stříbrem  by  byly  brzdou  proti  inflaci  a  vytváření  „bublinových  peněz“  Federální  rezervou.
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BF:  Bylo  to  skryté.  Je  známo  asi  125  míst,  kde  byl  ukryt.

Fulfordovi  vlastní  zasvěcenci  mi  od  té  doby  řekli,  že  je  do  toho  zapojeno  dokonce  více  než  172  stránek.]

DW:  To  nebylo  uchováno  v  žádném  typu  Federální  rezervní  banky  pro  tyto  země.  To  bylo  uloženo  v  nějakém  soukromém  úložišti,  které  bylo  zcela  

offline.

UKradené  ASIJSKÉ  ZLATO  BYLO  VYPRANO  NA  FINANCOVÁNÍ  „BLACK  OPS“

NEJMÉNĚ  DESET  BAZÉNŮ  OLYMPIJSKÉ  VELIKOSTI  V  HODNOTĚ  „OFF-MARKET“  ASIJSKÉHO  ZLATA

BF:  Správně.  To  bylo  převezeno  buď  na  Filipíny,  nebo  do  Japonska.  Nejprve  do  Japonska,  a  když  to  bylo  příliš  otupělé,  převezli  ho  na  Filipíny.

ZLATO  BYLO  SKRYTÉ  NA  ASI  125  ZNÁMÝCH  MÍSTECH

Padělali  dokumenty,  aby  tvrdili,  že  mají  práva.

V  jeho  online  knize  „The  Secret  Gold  Treaty“  Guyattova  data  naznačují,  že  bylo  172  míst,  kde  bylo  ukradeno  zlato:

DW:  Takže  to  se  vrací  k  tomu,  co  jste  říkal  ve  třicátých  letech,  kdy  japonské  jednotky  zabavovaly  zlato  z  Kuomintangu.

http://www.deepblacklies.co.uk/secret_gold_treaty.htm]

Neměli  historická  práva  na  85  procent  světového  zlata,  které  vlastnili  Asiaté  –  ale  tato  práva  zfalšovali.

PRANÉ  ZLATO  BYLO  PŮVODNĚ  KRADENO  VE  30.  letech  20.  století

V  mnoha  ohledech  jde  Guyatt  o  příběhu  za  tímto  skrytým  zlatem  mnohem  podrobněji  než  zde  Fulford.

DW:  O  jaké  tonáži  tady  mluvíme?  Kolik  to  bylo  zlata?

DW:  Můj  bože!

Bylo  to  zlato,  které  bylo  nezákonně  vypráno  z  těchto  asijských  skrýší,  které  financovaly  černé  operace  a  různé  tajné  akce.

http://www.deepblacklies.co.uk/about.htm

Mimo  trh  je  nejméně  devětkrát  nebo  desetkrát  více  zlata,  než  je  oficiálně  obchodovatelné  zlato.

skupiny.

[DW:  David  Guyatt,  28letý  zkušený  investiční  bankéř  v  londýnském  City  kontrolovaném  Cabalem,  poskytl  neuvěřitelné  podpůrné  důkazy,  

včetně  dokumentů,  pro  všechno,  co  zde  Fulford  říká:

Příběh,  který  jsme  si  všichni  vyprávěli  o  tom,  jak  se  všechno  zlato,  které  kdy  bylo  v  historii  vytěženo,  vešlo  do  jednoho  nebo  dvou  
olympijských  bazénů...  je  naprostá  lež.

BF:  Bylo  mi  řečeno  [toto].

BF:  Část  z  nich  vyprala  BCCI,  Chase  Manhattan  Bank,  Black  Eagle  Trust  a  několik  dalších  z  nich

DW:  Páni.

DW:  Takže  chtěli  repatriovat  toto  zlato,  které  stáhli  z  trhu  před  svoláním  Bretton  Woods.
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BF:  Takže  spousta  těch  padouchů  CIA  vyšla  a  začali  nám  pomáhat.  Bylo  to  trochu  ironické,  ale  i  tak  je  to  vítané.

DW:  Správně!  Přesně  tak.

NELÍBILO  SE,  když  je  někdo  používal

BF:  A  teď  bych  si  sem  chtěl  udělat  malý  vedlejší  výlet.  Jedna  z  těchto  skupin  asijských  tajných  společností,  které  jsem  kontaktoval,  
pracovala  ve  Zlatém  trojúhelníku  během  války  ve  Vietnamu.

BF:  …Což  pomáhá  trochu  promazat  vaše  svědomí…  ale  stejně.

Stalo  se  to,  že  Asiaté  kontaktovali  své  staré  kontakty  CIA.  Řekli:  „Co  to  sakra  děláte?

Proč  šíříte  nemoci  a  snažíte  se  rozpoutat  třetí  světovou  válku?

Asiaté  VE  ZLATÉM  TROJÚHELNÍKU  KONTAKTOVALI  CIA

Mají  všechna  tato  racionalizace.  "Nechceme,  aby  lidé  umírali  na  špatný  kokain."  "Pokud  to  dokážeme  ovládat,  pak  přesně  víme,  kam  to  jde."

BF:  Byl  to  velký  byznys,  který  byl  mimo  kontrolu  vlád.

BF:  "Navíc  získáváme  tyto  švýcarské  bankovní  účty  se  všemi  těmi  penězi."  Víš?

BF:  Něco  z  toho,  jak  říkám,  bylo  vypráno  lidmi  ze  CIA,  aby  mohli  financovat  různé  věci.

DW:  Takže  měli  docela  přirážku  z  původní  ceny,  kterou  platili.

Docela  podrobně  mi  vysvětlil  důvody,  proč  se  domnívají,  že  je  nutné  pokusit  se  kontrolovat  tok  kokainu.

DW:  [smích]

V  roce  1994  vypršel  mandát  Bretton  Woods.

BF:  A  prodávali  heroin  CIA.  A  CIA  prodávala  heroin,  aby  financovala  své  černé  operace.

DW:  Mluvil  jsem  s  jedním  člověkem,  který  pracoval  v  CIA  a  skutečně  spolupracoval  s  jedním  z  nedávných  amerických  
prezidentů  v  oblasti  pašování  kokainu.

DW:  Správně.  Řekl  jste,  že  to  byla  60letá  komise,  která  začala  v  roce  1944.

BF:  Každopádně  se  vraťme  k  hlavnímu  proudu.

DW:  Ach  bože.

BF:  Provize  na  50  let.  Předtím  ukradli  peníze  ze  zahraničních  držeb,  dolarových  držeb  Sovětského  svazu.

BF:  Uvědomili  si,  že  byli  tímto  falešným  antikomunismem  oklamáni.  Neměli  rádi,  když  byli  oklamáni  a  využíváni.

50LETÝ  MANDÁT  BRETTON  WOODS  VYPRŠEL  V  ROCE  1994

BF:  [smích]

DW:  Možná  se  snaží  vyhnout  smyčkě  oběšence,  že?  [Smích]

BF:  To  je  oblast  mezi  Čínou  a  Vietnamem,  kde  v  těch  letech  vyráběli  všechen  heroin.

DW:  Kde  to  je?
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CLINTON  AUTORIZOVANÉ  FINANČNÍ  HAZARDNÍ  PRAKTIKY  100  ku  1

BF:  Ano.  Už  neměli  žádnou  zákonnou  podporu,  ale  stejně  s  tím  pokračovali.

BF:  To  k  tomu  patří.

DW:  Takže  jste  řekl,  že  mandát  vypršel  v  roce  1944  po  50letém  funkčním  období.

KUOMINTANG  ŽALOVALA  FED  V  ROCE  1998  O  VRÁCENÍ  ZLATA

BF:  Správně.  Od  té  doby  tedy  na  vrcholu  globálního  finančního  systému  nedošlo  k  žádné  skutečné  dohodě.

DW:  Takže  jediný  důvod,  proč  se  to  nezměnilo  rychleji,  je,  že  nemají  vojenské  síly,  aby  s  tím  něco  udělali.

BF:  Konference  v  Bretton  Woods  se  konala  v  roce  1944.  Už  věděli,  co  bude  výsledkem  [druhé  světové  války].  To  je  otevřená  historie.  Bretton  Woods  

je  veřejným  tajemstvím.

[DW:  Zjevně  věděli,  že  to  může  mít  za  určitých  okolností  apokalyptické  účinky,  ale  o  to  šlo...  jak  řekl  Fulford.]

DW:  Museli  by  tedy  dohodu  ratifikovat,  aby  ji  mohli  obnovit.  Museli  by  to  podepsat.

DW:  Použili  tyto  zabavené  zlaté  účty  z  Kuomintangu,  aby  to  podpořili?

DW:  Promiň,  ale  chci  se  tě  zeptat  na  jednu  hloupou  otázku.  Říkáte  rok  1944,  ale  druhá  světová  válka  skončila  až  v  roce  1945.

BF:  Byly  by  to  všechny  ostatní  země.  Pamatujte,  že  máte  [asi]  200  zemí,  které  stále  mají  suverénní  práva.

Proměnili  finanční  systém  v  extrémní  hazard.

BF:  To,  co  se  stalo,  bylo  v  roce  1998,  kdy  Číňané  zažalovali  Federální  rezervní  úřad.  Řekli:  „Ahoj.  Musíte  nám  vrátit  naše  zlato.

BF:  V  roce  1938  bylo  z  Číny  odesláno  do  Spojených  států  sedm  nákladu  zlata.

DW:  Kdo  jsou  v  tomto  případě  „oni“?

Pokud  to  jde  ze  100  dolarů  na  200  dolarů,  pak  se  váš  jeden  dolar  vynásobí  stonásobně.

V  ROCE  1938  BYLO  DO  USA  POSLANO  SEDM  ZÁSILEK  ČÍNSKÉHO  ZLATA

BF:  Řekli:  „Hej,  Francie,  Spojené  státy  a  Británie.  Nemodernizoval  jsi  svět.  Nedodržel  jsi  své  sliby."

Clintonová  začala  tím,  že  umožnila  100násobný  pákový  efekt.  Hazardní  hry  100krát.  Takže  za  jeden  dolar  jste  si  mohli  koupit  
vstupenky  v  hodnotě  100  dolarů.

DW:  Proč  by  čekali  čtyři  roky?  Proč  1998?

„Máme  tyto  smlouvy.  Dali  jsme  ti  zlato.  Šedesát  let  uplynulo.  Vraťte  nám  zlato!"

V  ROCE  1994  ASI  200  ZEMÍ  ŘÍKLO,  ŽE  SLIBY  NEBYLY  DODRŽENY

BF:  Prezident  Clinton,  začal...  tihle  chlapi  si  mysleli:  "K  čertu  s  tím."  Prostě  začneme  třetí  světovou  válku  a  dostaneme  se  z  této  šlamastiky  tím,  že  

všechny  zabijeme."

BF:  Ano.  Nebyl  obnoven.
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DW:  Skvělé.  OK  skvěle.

DW:  …Což  byli  vlastně  Rothschildové.

BF:  Jo,  to  by  byly  hlavní  zprávy.  Jsem  si  jistý,  že  když  se  vrátíte  do  archivu  novin,  najdete  o  tom  příběhy.

Dali  Číňanům  všechny  tyto  dluhopisy  Federální  rezervní  rady  a  slíbili,  že  zlato  vrátí  za  60  let.

BF:  Všechny  ty  věci  teď  nechme  stranou.

DW:  Správně,  ale  jako  finanční  novinář  jste  určitě  měl  kontakty  s  ekonomy.

Věděl  by  průměrný  západní  ekonom  o  těchto  zásilkách  v  roce  1938?

BF:  Zásilek  bylo  mnoho,  ale  v  roce  1938  sedm  bitevních  lodí  evakuovalo  čínské  zlato  z  Číny  do  Spojených  států,  aby  se  vyhnulo  tomu,  že  by  ho  

převzali  Japonci.

DW:  Takže  to  udělala  americká  armáda,  aby  ochránila  zlato  Kuomintangu  před  japonskou  armádou.

Viděl  jsem  spoustu  obrázků.  Nevím,  nejsem  odborník  na  tajemné  vazby,  ale…

BF:  Ano.

DW:  Oh!

BF:  V  tom  soudním  sporu  to  všechno  bude,  takže  jakmile  to  půjde  do  soudního  sporu,  je  to  veřejné  vlastnictví.

AMERICKÉ  VOJENSTVÍ  CHRÁNILO  ČÍNSKÉ  ZLATO  Z  JAPONSKA

DW:  Dobře.

Lidé  z  Federálního  rezervního  výboru  tvrdili,  že  nemusí  vracet  zlato.

DW:  Je  však  některá  z  těchto  dokumentů  veřejnou  doménou?  …Dosud.

http://www.san.beck.org/21-5-ChinaatWar1937-49.html]

FEDERÁLNÍ  REZERVACE  ŘÍKALA,  ŽE  200  000  TUN  DANÝCH  V  70.  LETECH  STAČILO

DOKUMENTY  BUDOU  VEŘEJNÝM  OBLASTEM,  POKUD  BUDE  PROVEDENA  ŽALA

[DW:  Je  potřeba  další  výzkum,  abychom  to  dokázali  online  –  nicméně  následující  odkaz  objasňuje,  že  japonská  invaze  v  letech  1937-38  skutečně  
vyvrcholila:

BF:  Jde  o  to,  že  v  roce  1998  čínští  vlastníci  zlata  zažalovali  Federální  rezervní  radu  a  řekli:  "Vraťte  nám  naše  zlato."

KUOMINTANG  ŽALOVALI  V  ROCE  1998  O  VRÁCENÍ  ZLATA

BF:  Ach  ano!  Číňané  mají  propracovanou  dokumentaci,  a  proto  celá  tato  žaloba  probíhá.

BF:  To  je  něco,  co  můžete  najít.  Stačí  jít  do  archivu.  Určitě  najdete  příběhy  o  evakuaci  čínského  zlata.

DW:  Je  o  tom  nějaká  zaznamenaná  historie?
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VŠECHNY  PAPÍRY  A  ZAMĚSTNANCI,  KTEŘÍ  S  NIMI  MANIPULACI,  BYLI  ZNIČENI

DW:  To  vede  k  tomu,  že  pokud  byly  nálože  umístěny  ve  Světovém  obchodním  centru,  když  bylo  postaveno  –  věřím,  že  bylo  postaveno  
v  70.  letech,  že?

Zlato,  které  bylo  ve  sklepě,  zmizelo.

BF:  Dvě  stě  tisíc  tun?

BF:  Podívej,  já  nechci...  důkazů  bylo  dost.

DW:  Ježíš  Vánoce!

BF:  A  samozřejmě,  jak  víte,  Světové  obchodní  centrum  bylo  vyhozeno  do  povětří  11.  září.

DW:  Mohl  bys  být  techničtější  než  to,  co  jsi  řekl...  "hromada?"  O  čem  to  tady  mluvíme?

V  podstatě  říkali:  "Zlato  nevrátíme!"

Řekli  "Dobře."  První  zásilka  zlata,  kterou  měli  vrátit,  měla  být  odeslána  zpět  12.  září  2001.

BYLO  TO  PLÁNOVANÉ  OD  ZAČÁTKU  WTC?

[Řekli,  že  zaplatili  v  plné  výši],  protože  v  70.  letech  minulého  století,  kdy  Spojené  státy  obnovily  vztahy  s  komunistickou  Čínou,  dali  
předsedovi  Maovi  spoustu  zlata.

BF:  Mezinárodní  soudní  dvůr  řekl:  "Musíte  vrátit  zlato,  které  jste  vzali."

Budova  7,  kde  byla  státní  policie  a  všichni  tito  lidé,  byla  vyhozena  do  povětří  –  a  veškeré  papírování  tam  bylo  vyhozeno  
do  povětří.

Bratr  prezidenta  Bushe  měl  na  starosti  bezpečnost  ve  Světovém  obchodním  centru.  Probíhaly  tam  nejrůznější  stavby.

ZLATO  BYLO  POSLANO  DO  KALIFORNIE,  POTOM  DO  PARAGUAJE

PRVNÍ  ZÁSILKA  ZLATA  MĚLA  BÝT  12.  ZÁŘÍ  2001

BF:  Ne,  to  bylo  v  [jedné  z]  [dvou  hlavních]  budov  World  Trade  Center.

Odhalujete  naprosto  neuvěřitelnou  průběžnou  linku,  která  ukazuje  přesvědčivěji  než  jakýkoli  jiný  motiv,  o  kterém  jsem  
kdy  slyšel,  proč  konkrétně  sestoupilo  Světové  obchodní  centrum.

DW:  Správně.

DW:  Bylo  to  v  budově  7?

Budou  se  třást,  až  to  uslyší.

DW:  Jen  se  snažím  přemýšlet  s  publikem.  Mluvíme  opravdu  rychle  a  některé  z  těchto  věcí  je  prostě  donutí  jít  po  hlavě.

BF:  O  to  jde.  Případ  prohráli.

BF:  Cantor  Fitzgerald  Securities,  společnost,  která  vyřizovala  papírování,  byla  vyhozena  do  povětří  –  a  všech  600  jejích  
zaměstnanců  bylo  zabito.

DW:  Páni.  Ale  dvě  stě  tisíc  tun  nezaplní  sedm  bitevních  lodí.
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CHTĚLI  VYPUSTIT  JADERNOU  VÁLKU  A  Zřídit  stanné  právo

CABAL  SE  SNAŽIL  VYTVOŘIT  3.  SVĚTOVOU  VÁLKU,  POST-9/11

[DW:  Omlouvám  se,  že  nepoužívám  zajímavější  zvolací  fráze,  ale  upřímně  řečeno  jsem  mnoho  z  těchto  věcí  předtím  neslyšel!]

KUOMINTANG  VĚDĚLI,  ŽE  BYLI  PODVEDENI

DW:  Abychom  teď  připravili  šachovnici,  jsme  po  11.  září.

BF:  Jo,  což  je  identické  s  nacistickou  ústavou,  OK?

DW:  Ach  můj  bože.

BF:  Byl  poslán  do  Kalifornie  a  pak  věřím,  že  do  Paraguaye.

DW:  O  jakém  časovém  rámci  mluvíte,  když  se  to  plánovalo?

DW:  Správně.  A  máte  tento  Patriot  Act,  což  je  pět  palců  tlustý  papír,  který  se  spontánně  objevil.

BF:  Zkoušeli  to  už  docela  dlouho  –  od  roku  2001,  dokonce  i  dříve.

DW:  Pod  Světovým  obchodním  centrem  byla  obrovská  zlatá  skrýš  a  vykradli  ji  –  myslím,  že  u  nějakých  železničních  tratí  nebo  tak  něco,  ve  
vlaku?

PATRIOTSKÝ  ČIN  BYL  TOTOŽNÝ  S  NACISTICKOU  ÚSTAVOU

Hodlali  použít  tuto  válku  jako  záminku  k  zavedení  stanného  práva  v  zemích  G7.

Číňané  vědí,  že  byli  vrženi  –  že  toto  zlato  bylo  znovu  ukradeno.

BF:  A  nechtějí  ztratit  kontrolu.  Nechtějí  ztratit  moc.  Stále  mají  své  mesiášské,  fašistické  a  kultistické  přesvědčení,  že  jsou  předurčeni  
vládnout  lidstvu.

BF:  A  stalo  se,  že  pětinásobně  zvýšili  americký  vojenský  rozpočet  touto  falešnou  válkou  proti  terorismu.

Tentokrát  plán  zahrnoval  zahájení  omezené  jaderné  války  mezi  Íránem  a  Izraelem.

DW:  A  k  čemu  jim  to  bude?  Chtějí  snížit  populaci  a  chtějí  vyhladit  Číňany?

DW:  Svatá  krávo!

Měli  plán  začít  celou  tu  věc  s  Gogem  a  Magogem  znovu.

BF:  Budují  svou  armádu.  Snaží  se,  aby  se  západní  země  plně,  militarizovaly,  aby  se  připravily  na  třetí  světovou  válku.

Čína  chce  získat  své  zlato  zpět.  Mezitím  Rockefellerova  frakce  v  USA…

BF:  A  ještě  důležitější  je,  že  měli  tohle...  a  je  o  tom  spousta  zasvěcených  důkazů.

BF:  Samozřejmě,  že  věděli!  Řekli:  "Tito  bastardi  nám  to  neoplatí."  Snaží  se  rozpoutat  třetí  světovou  válku."

DW:  Ach  můj  bože.  Takže  Čína  musela  vědět,  že  jsou  sraženi.  Když  viděli  sestupovat  Světové  obchodní  centrum,  museli  okamžitě  
něco  tušit!
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DW:  Mluvíte  teď  o  válce  v  Jižní  Osetii?

DW:  Takže  [když  říkáte  „Oni“,]  teď  říkáte,  že  Asian  Secret  Societies.

Nechtěli  rozpoutat  třetí  světovou  válku,  protože  si  uvědomili,  že  je  to  šílenství.

Viděl  jsem  mapu,  kde  se  snažili  rozdělit  Čínu  na  šest  zemí.

[Oni]  kontrolují  dostatek  zlata,  že  pokud  by  bylo  repatriováno,  byly  by  to  tisíce  bilionů  dolarů  –  to  je  to,  co  stojí  v  právním  dokumentu…

BF:  Neustále  bránili  útokům  na  Írán.  Zastavili  izraelské  nálety.

Napadli  Gruzii,  aby  odtud  zastavili  izraelský  útok  na  Írán.

Snažili  se  přimět  všechny  tyto  země,  aby  se  navzájem  zabíjely.  Snažili  se  rozpoutat  třetí  světovou  válku.

ASIJSKÉ  TAJNÉ  SPOLEČNOSTI  ZAHAJILY  OPERACE  STING

PENTAGON  TYTO  PLÁNY  SYSTEMATICKY  SABOToval

BF:  To,  co  se  teď  stalo,  byl  protispiknutí.  Poslali  tyto  lidi,  aby  vydělali  z  těchto  dluhopisů,  které  jim  dali  federálové,  v  hodnotě  bilionu  
dolarů.

Izraelské  noviny  otevřeně  hovořily  o  Číně,  Rusku  a  Íránu  jako  o  Magogovi  a  o  G5  a  G7  jako  o  Gogovi.

Takže  s  tím  nechtěli  jít.

Jak  jsem  řekl,  izraelské  noviny  o  tom  otevřeně  hovořily  –  v  Haaretzu  a  na  podobných  místech.

BF:  Ano.

BF:  Ano.  Uvědomili  si,  že  jsou  šílení  a  neschopní.  Byli  o  úroveň  níže  a  věděli,  že  jsou  blázni.

BF:  Stalo  se  to,  že  si  Pentagon  prostřednictvím  svých  herních  scénářů  uvědomil,  že  pokud  rozpoutá  totální  třetí  světovou  válku,  90  procent  
lidstva  zemře  –  včetně  většiny  z  nich.

BF:  Je  to  opravdu  šílené,  ale  důkazy  máte  přímo  před  očima.

DOSTATEČNÉ  DŮKAZY  PODPORUJÍCÍ  SKANDÁL  DLUHOPISŮ

DW:  Kdo  by  nechtěl,  aby  Síly  pořád  řídily  show.

PENTAGON  SI  UVĚDOMIL,  ŽE  90  PROCENT  LIDSTVA  UMŘE  –  VČETNĚ  JEJICH

DW:  Oh,  wow.

BF:  Spolu  s  lidmi  ze  CIA,  se  kterými  pracovali  v  jihovýchodní  Asii.

DW:  S  těmito  lidmi  vytvořili  žihadlo…

BF:  Po  třetí  světové  válce.

BF:  Ano.  To  byla  izraelská  letecká  základna,  která  byla  navržena  tak,  aby  zaútočila  na  Írán  a  začala  to  celé.

DW:  Jako  balkanizovat  to.  To  jo.
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http://www.theundergroundinvestor.com/2009/06/the-strange-inconsistencies-behind-the-134-5-billion-bearer  bond-mystery/

Byl  jsem  zapojen,  protože  mě  zavolala  lóže  svobodných  zednářů  P2.  Mluvil  jsem  s  některými  z  italské  státní  pokladny,  kteří  je  zatkli.

V  těchto  dvou  článcích  „Podzemní  investor“  analyzoval  důkazy  a  jasně  stanovil,  jak  zvláštní  celý  tento  příběh  skutečně  byl:

BF:  Ano.

Za  prvé,  řekli,  že  dluhopisy  jsou  padělky  –  ale  ani  Yamaguchi  ani  Watanabe  nebyli  zatčeni.  Byli  propuštěni.

Zde  je  článek  Asia  Times  o  tomto  problému,  který  obsahuje  mnohem  více  podrobností:

http://www.asianews.it/index.php?l=cs&art=15456&size=A

[Tyto  články  a  videa]  demonstrují  mainstreamová  média  –  v  omezené  míře,  protože  málokdo  by  se  tohoto  příběhu  dotkl  –,  že  tito  lidé  
byli  zadrženi  na  hranici  v  Itálii,  domnívám  se,  se  134,5  miliardami  dolarů  v  dluhopisech  z  roku  1934.  Že  jo?

DW:  Dobře,  skvělé.

http://www.dailykos.com/story/2009/06/13/742096/-Japan,Italy,and-US,-134-Billion-in-US-Bonds-Smuggling-Case

BF:  Jména  kluků...  Mluvil  jsem  s  oběma.  Yamaguchi  a  Watanabe.

DW:  Až  to  napíšeme  a  budeme  to  mít  všechno  přepsané  na  můj  web,  vložím  videa  pro  lidi  a  původní  články  na  Bloomberg.com.

Zde  je  souhrn  odkazů  na  Daily  Kos  popisující,  co  se  mohlo  stát:

BF:  Teď  je  to  velmi  důležité.  Existuje  několik  věcí,  které  potřebujete,  aby  si  lidé  uvědomili,  když  se  o  tom  snaží  vytvořit  dezinformace.

NEEXISTUJE  ŽÁDNÝ  ZÁZNAM  O  SOUDU

DŮKAZY,  ŽE  SE  JE  BERLUSCONI  POKUSIL  PROHRANÍ

http://www.bloomberg.com/apps/news?pid=newsarchive&sid=ayy1QKcwcGN0

ANI  YAMAGUCHI  ANI  WATANABE  NEBYLI  ZADRŽOVÁNI  ITALSKOU  POLICIÍ

BF:  Máme  důkazy,  že  se  je  premiér  Berlusconi  pokusil  zpeněžit.

BF:  Neexistuje  žádný  záznam  o  tom,  že  by  tyto  dluhopisy  byly  oficiálně  zabaveny.

Zde  je  původní  článek  Bloomberg  o  skandálu:

VEDOUCÍ  OSN  SE  ÚDAJNĚ  POKUSIL  PODAT  100  MILIONOVÝ  ÚPLATEK

miliardové-obligace-záhada/]

NEEXISTUJE  ŽÁDNÝ  ZÁZNAM  O  OFICIÁLNÍM  ZABAVENÍ  DLUHOPISŮ

BF:  Potom  Italové  řekli,  že  došlo  k  soudu,  ale  neexistuje  žádný  záznam  o  soudním  řízení.

http://www.youtube.com/watch?v=ttSmZknU9mI&feature=related

http://www.theundergroundinvestor.com/2009/07/possible-links-to-a-coming-bank-holiday-in-the-ongoing-134-5-

[DW:  Jak  jsem  odhalil  na  začátku  tohoto  článku,  první  věc,  kterou  chcete  sledovat,  je  tato  zpráva  Fox  News  od  Glenna  Becka  o  skandálu:
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DW:  Dobře,  ale  vyjasněme  si  jednu  věc.  Tyto  dluhopisy  byly  vytvořeny  v  roce  1934  Federálním  rezervním  systémem.

BF:  A  pak  tu  máme  tyto  dluhopisy,  které  mají  údajně  hodnotu  371  bilionů  dolarů.

DLUHOPISY  BYLY  VYTVÁŘENY,  ABY  OD  ÚPLNÉHO  ZAČÁTKU  VYPADALI  PODVODNĚ

DW:  Ježíši.

Došlo  k  odpojení.

Byly  zaznamenány.  Byly  natočeny  na  video.

To  vše  je  prokazatelné  u  soudu  –  proto  jsme  podstoupili  soudní  spor.

[DW:  To  je  nesprávné.  Keenan  mi  poslal  e-mail  poté,  co  bylo  toto  zveřejněno,  a  řekl,  že  to  byl  Giancarlo  Bruno,  kdo  nabídl  jednorázovou  platbu  100  milionů.]

Věci,  které  jsou  v  knihách,  tam,  podle  oficiálních  vládních  statistik,  je  světový  HDP  63  bilionů  dolarů,  že?

Tito  lidé  [jako  Berlusconi,  Ban-Ki  Moon  a  další]  byli  sledováni.

DW:  Mm  hm.

BF:  Máme  důkazy,  že  Ban  Ki-Moon,  šéf  OSN,  vystoupil  a  řekl:  "Dáme  vám  100  milionů  dolarů,  abyste  odešli  a  zapomněli  na  celou  věc."

A  to  je  prokazatelný  případ,  OK?

BF:  Musíte  pochopit,  že  na  světě  existují  dva  finanční  systémy.

DW:  Jaké  dluhopisy  mají  hodnotu  371  bilionů?

BF:  Jinými  slovy,  můžeme  dokázat,  že  na  této  krádeži  byl  mimo  jiné  zapleten  šéf  OSN,  OSN,  Světového  fóra  v  Davosu  a  premiér  Berlusconi.

371  BILIONŮ  DOLARŮ  DRAČÍHO  RODINNÉHO  ZLATA  A  POKLADU

[DW:  Keith  Scott,  jeden  z  Fulfordových  zasvěcenců,  mi  řekl,  že  se  opakovaně  snažil  Bena  v  tomto  bodě  opravit,  protože  371  bilionů  bylo  pouze  hodnotou  

jednoho  velkého  pokladu  v  Malajsii.  Celý  počet  se  pohybuje  v  mnoha  tisících  bilionech.]

KAŽDÝ  BYL  SLEDOVÁN  A  NAHRÁVÁN

BF:  Ano.  Jsou  tam  záměrné  překlepy.  A  samotná  čísla  jsou  astronomická.

DW:  Dobře.  Takže  toto  je  věc,  která  byla  na  černé  listině  –  před  Bretton  Woods.

BF:  Celková  částka,  kterou  drží  Dračí  rodina.  85  procent  světového  zlata  a  pokladů.  Na  tolik  to  bylo  ohodnoceno.

BF:  Máme  [také]  Davos  World  Forum.

V  roce  1934  se  však  ujistili,  že  pokud  by  se  Čína  někdy  skutečně  pokusila  tyto  dluhopisy  použít,  vypadaly  by  při  pokusu  o  jejich  proplacení  jako  podvodné.

ZAPOJENO  bylo  i  SVĚTOVÉ  EKONOMICKÉ  FÓRUM  DAVOS
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BF:  Existují  kódy  vysoké  úrovně,  které  vám  umožňují  prorazit...  procházíte  tajnými  věcmi,  vyťukáte  svůj  přístupový  kód  a  tak  dále.

Mluvím  o  Rockefellerech,  Rothschildech  a  všech  těchto  druzích  lidí.

DW:  Jasně.

DW:  A  tato  plná  moc  byla  konkrétně  udělena  Neilu  Keenanovi,  jak  je  uvedeno  ve  vašem  dokumentu.

ČERNÉ  OBRAZOVKY  JSOU  AKTUÁLNÍ  VERZE  BRETTON  WOODS

DW:  To  je  také  jako  bankovní  účet  většiny  lidí,  že?  Pokud  peníze  nevyberete,  jsou  jen  v  počítači.

BF:  Ano.  Ale  jinak  to,  co  dostanete,  je  záznam  v  knize  s  čísly.

BF:  Toto  nám  dal  Sukarnův  synovec  plnou  moc  k  žalobě.

DW:  Tihle  chlapi  mají  na  mysli  západní  mocnosti.

Tohle  jsou  esoterické  věci.  Musíte  si  pamatovat,  že  95  procent  peněz  na  světě  existuje  pouze  jako  čísla  v  počítači.  Pouze  pět  procent  z  toho  
existuje  jako  hotovost.

BF:  Ne  západní  mocnosti,  ale  sabatejci,  kteří  jsou  nad  a  za  západními  mocnostmi.

PLNÁ  MOC  UDĚLENÁ  NEILU  KEENANOVI  A  KEITH  SCOTTOVI

BF:  Co  dělá  tento  soudní  proces  děsivým  pro  lidi,  kteří  řídí  finanční  systém,  je,  že  mají  nyní  právo  otevřít  to,  co  je  známé  jako  „černá  
obrazovka“.

nahoru.

DW:  Takže  tyto  černé  obrazovky  jsou  součástí  stejného  finančního  systému,  který  vytvořil  Bretton  Woods.

Slyšel  jsem,  že  nyní  existují  kvintilióny  dolarů,  které  se  pokusili  vložit  do  systému.

SOUDNÍ  ZÁKAZ  VYTVÁŘÍ  ZÁKONNÁ  PRÁVA  NA  OTEVŘENÍ  „ČERNÝCH  OBRAZOV“

BF:  To  je  docela  pěkná  maličkost,  kterou  můžete  mít  v  ruce.  Vidíte,  proč  to  tihle  kluci  nechtějí  dát

BF:  Problém  je  v  tom,  že  nahoře  nikdo  nevelel  a  nedocházelo  k  dohodě,  různé  skupiny  začaly  vytvářet  směšná  čísla.

Později  Fulford  objasňuje,  že  toto  není  určeno  ke  svěření  Keenana  a  Scotta  do  čela...  cílem  je  pouze  otevřít  dveře.  Je  však  pravda,  že  Keenan  
a  Scott  mají  úplnou  signatářskou  kontrolu  nad  chybějícími,  ukradenými  dluhopisy  až  do  roku  2020.]

SABBATEANS  SE  NECHTĚJÍ  VZDÁT  FINANČNÍ  KONTROLY

BYLY  VYTVOŘENY  KVINTILIONY  NEZÁKONNÝCH  DOLARŮ

BF:  Je  to  aktuální  verze.  Je  to  špičková  počítačová  síť,  kde  jsou  všechny  peníze  údajně  skryté.

[DW:  Je  zřejmé,  že  dluhopisy  v  hodnotě  jednoho  bilionu  dolarů  představují  jen  velmi  malé  procento  celkové  základny  aktiv  Dračí  rodiny /  
Kuomintangu.

Pak  zadáte  miliardu  dolarů  a  bingo  –  je  tu  miliarda  dolarů.

BF:  Jo  a  Keith  Scott.  Ta  [plná  moc  byla  udělena]  jen  proto,  aby  řekl:  "Hej,  vy  jste  ukradli  zlato  a  poklad,  který  vám  nepatří."
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PENÍZE  BYLY  KRADENY  –  NEPOUŽITÉ  NA  HUMANITÁRNÍ  PŘÍČINY

BF:  Ne,  teď  je  samozřejmě  všude  skryto  mnoho  jeho  kopií,  protože  je  to  tak  citlivá  záležitost.

DW:  Správně.

Takže  systém  je  rozbitý.  Matematicky  selhal  na  nejvyšší  úrovni.

[DW:  Po  tomto  rozhovoru  jsem  měl  možnost  vidět  digitální  kopii  Knihy  Maklumat.  Rozhodně  mi  to  nepřišlo  jako  podvodné.  Většina  z  toho  byla  velmi  

podrobná  evidence  ohromujícího  počtu  držených  aktiv  se  všemi  kódovými  čísly  a  popisy.]

BF:  Slyšel  jsem  něco  v  tomto  smyslu.  A  znám  alespoň  pár  lidí,  kteří  obchodují  mezi  vládami.

[Vím]  jednoho  z  20  lidí  v  BIS,  kteří  jsou  oprávněni  dělat  tyto  věci.  Mluvím  přímo  s  nimi.

BF:  A  to  je  o  33  řádů  více,  než  je  v  reálné  světové  ekonomice.

BF:  Kniha  Maklumatu  je  jedním  z  několika  fyzických  záznamů  na  účtu,  které  by  lidem  umožnily  otevřít  tuto  plechovku  s  červy  a  prokázat,  že  peníze  

byly  ukradeny.

Souhlasil  byste  s  tím?

DW:  Existuje  pouze  jedna  jeho  kopie?

DW:  Taky  jsem  to  slyšel.

Součástí  Bretton  Woods  bylo,  že  tito  lidé  měli  vložit  80  procent  výnosu,  protože  tyto  peníze  byly  vytvořeny  ze  vzduchu,  do  programů  humanitární  

pomoci.

DW:  Když  říkáte  „otevřít  černé  obrazovky“,  je  to  ekvivalent  toho,  čemu  jste  říkali  Kniha  Maklumat,  která  přišla  ze  Suharta  v  Indonésii?

KDO  MÁ  TAKÉ  JURISDIKCE  JÍT  NA  NĚ?

Museli  mít  civilní  zprostředkovatele,  kteří  byli  ve  skutečnosti  držiteli  dluhopisů  –  kteří  ve  skutečnosti  drželi  kapitál  na  svých  
vlastních  soukromých  účtech.

A  CO  „KNIHA  MAKLUMAT“  OD  SUHARTO?

Chápu  to  tak,  že  v  důsledku  Bretton  Woods  bylo  centrálním  bankám  zakázáno  přímo  mezi  sebou  obchodovat.

Byl  ukraden  a  použit  pro  vojensko-průmyslové  účely.

BF:  To  je  ten  problém!  Jsme  v  jakémsi  neprobádaném  území.  Momentálně  nemáme  struktury.

DW:  Ale  kdo  má  pravomoc  jít  po  těch  chlapech?  To  je  jeden  z  problémů.

BF:  Problém  je  v  tom,  že  když  otevřou  tyto  obrazovky  –  a  my  teď  máme  přístupové  kódy  –  uvědomí  si,  že  peníze  nebyly  použity  většinou  na  

humanitární  účely.

DW:  Nyní  jedna  ze  zasvěcených  věcí,  které  jsem  slyšel...  je  to  něco,  co  jsem  nikdy  předtím  veřejně  neřekl,  ale  je  to  důležitý  bod.

SOUKROMÉ  JEDNOTLIVCI  USNADŇUJÍ  OBCHOD  MEZI  CENTRÁLNÍMI  BANKAMI

44

Machine Translated by Google



BF:  Všechno  je  na  černé  listině  –  drženo  mimo  systém.

Většina  z  nás  obyčejných  lidí,  stejně  jako  každý  kandidát  na  Miss  America,  nebo  docela  dobře  každý  chlap,  kterého  si  vyberete  z  ulice,  
řekne:  "Skončete  s  chudobou,  zastavte  ničení  životního  prostředí  a  udělejte  ze  všech  bohatých  a  šťastných."  Věci  jako  tyto.

Neakceptují  tuto  spravedlnost?

EURO  A  MMF  JSOU  ZKRATOVANÉ

Není  to  žádná  raketová  věda.  To,  co  chceme  v  budoucnu,  není  to,  co  má  současná  skupina  vůdců  na  mysli.

NEZAŘAZENÉ  NÁRODY  UZAVŘELY  VŠECHNY  PENÍZE  BUBLINY

DW:  To  znamená,  že  tyto  nezúčastněné  národy,  o  kterých  mluvíte,  už  nepřijímají  bublinové  peníze,  které  se  vytvářejí  v  počítačích?

Takže  to,  co  se  děje,  je,  že  vstupujeme  do  jakéhosi  vakua.  Musíme  nastavit  nové  struktury,  nové  systémy,  nový  způsob  řízení  planety.

BF:  Vytváření  peněz  je  svým  způsobem  proces  rozhodování  o  tom,  co  jako  druh  budeme  dělat  v  budoucnu.

To  proto,  že  nemají  zákonný  mandát.  Platnost  vypršela  v  roce  1994.  Je  to  jen  skupina  lidí,  kteří  tvrdí,  že  mají  právo.  Nikdo  jim  to  nedal.

A  ovládají  ji  náboženští  fanatici,  kteří  chtěli  uskutečnit  starozákonní  proroctví.  Je  to  opravdu  šílené  a  ohromující.

Organizaci  spojených  národů  řídí  banda  gangsterů.  Mnoho  světových  vůdců  bylo  podplaceno  a  vydíráno,  aby  tyto  lidi  poslouchali.

peníze.

VYTVÁŘENÍ  PENĚZ  NÁM  UMOŽŇUJE  TVOŘIT  BUDOUCNOST,  VE  KTERÉ  CHCEME  ŽÍT

Chtějí  třetí  světovou  válku  a  zabití  čtyř  miliard  lidí  a  vládu  elity  nad  populací  otroků.  To  nechceme!

BF:  Když  Rusko  zkrachovalo,  byl  to  MMF,  kdo  je  zachránil.  A  nyní  tzv.  MMF  nemá

Je  to  nepořádek  –  ale  tady  je  to  pravé.

DW:  [směje  se]  To  je  děsivé.

Jinak  všechna  tato  čísla  oznámená  Fedem  –  pokud  si  to  spočítáte,  měla  by  existovat  hyperinflace,  ale  není  –  protože  to  není  povoleno  do  systému.

DW:  V  tomto  rozhovoru  jsme  odhalili  něco,  co  jsem  vás  nikdy  předtím  neslyšel  veřejně  říkat.

MOHLA  TENTO  MASIVNÍ  ZÁSOBEK  ZLATA  POSKYTOVAT  ZAJIŠTĚNÍ  NOVÉ  EKONOMIKY?

BF:  Euro  je  již  v  úpadku.  Můžete  vidět,  že  MMF,  což  je  údajně  nejvyšší  finanční  orgán  na  Zemi,  říká,  že  nemá  žádné  peníze.

To  je  důvod,  proč  dolar  nemá...  ve  Spojených  státech  jste  neměli  hyperinflaci.  Tyto  peníze  se  do  systému  nevkládají.

DW:  Ale  pokud  euro  a  dolar  zbankrotují,  lidé  budou  opravdu  naštvaní  –  a  tyto  změny  by  mohly  nastat  velmi  rychle.
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Cokoli  dělají,  musí  být  založeno  na  věcech,  které  existují  v  reálném  světě.

Všichni  by  byli  konzultováni.  Lidé  by  řekli,  že  chceme  více  silnic,  chceme  více  odpadních  vod,  chceme  více  škol,  chceme  vesmírnou  
stanici,  cokoliv.

BF:  Osobně  podporuji  to,  že  potřebujeme  více  různých  skupin,  které  mají  nějakou  plánovací  funkci  do  budoucna.

BF:  [přeslechy]  Asie.  Asie.  Koření,  hedvábí,  keramika…

Pak  sestavili  plány.  Bank  of  Japan  by  obcházela  a  zjišťovala,  kolik  peněz  by  mohla  vytisknout,  které  by  byly  kryty  skutečnými  věcmi,  aniž  
by  způsobily  inflaci.

DW:  Pravda.

FULFORD  PODPORUJE  VÍCE  SKUPIN  PŘI  PLÁNOVÁNÍ  BUDOUCNOSTI

Nějak  se  to  všechno  dostalo  do  Číny  kvůli  obchodování  s  hedvábím  a  tím  a  tím  a  opiem.

Měli  systém,  který  jsem  považoval  za  nejlepší,  jaký  jsme  doposud  na  této  planetě  viděli.

BF:  No,  to  opravdu  není  životaschopná  alternativa  k  fiat  penězům,  pokud  se  mě  ptáte.

Měli  to,  co  bylo  známé  jako  agentura  ekonomického  plánování.  Nakreslili  by  představu,  kde  chceme  jako  země  být  za  pět  let.

Množství  zlata,  které  je  zde  [je  obrovské]...  veškerá  konfiskace  Římské  říše  [stejně  jako  španělští  dobyvatelé]  ho  vytáhla  z  těchto  
starověkých  míst,  kde  již  bylo.

DW:  [smích]

BF:  Co  jsem  podporoval...  Přišel  jsem  sem  v  80.  letech,  kdy  bylo  Japonsko  číslo  jedna.  Byla  to  země  budoucnosti.

S  podporou  skutečných  věcí  se  rozumí  nemovitosti,  zlato,  rýže,  cokoliv  skutečného.  Pak  by  to  skutečně  provedl  soukromý  průmysl.

Pokud  jde  o  ně,  „zlatým  pravidlem“  je  „Kdo  má  zlato,  vytváří  pravidla“.

JAPONSKO  MĚLO  VÝBORNÝ  ÚSPĚCH  S  AGENTURAMI  PRO  EKONOMICKÉ  PLÁNOVÁNÍ

Měli  nejmenší  propast  mezi  chudými  a  bohatými  ze  všech  rozvinutých  zemí  a  pravděpodobně  ze  všech  zemí  na  Zemi.

BF:  Problém  se  zlatým  standardem,  pokud  mluvíte  s  lidmi...  a  jedna  skupina,  která  nás  podporovala,  jsou  lidé,  kteří  zlato  kontrolovali.

Ale  pokud  vystavíte  účtenku,  která  není  ničím  podložená,  neexistuje.  Je  to  prostě  přirozený  fakt.

BF:  Měli  rychlý  ekonomický  růst  po  celá  desetiletí  –  téměř  deset  procent  ročně.

DESET  PROCENTNÍ  RŮST  ZA  ROK  –  A  EKONOMICKÁ  ROVNOST

NOVÝ  „ZLATÝ  STANDARD“  PŘÍLIŠ  CENTRALIZUJE  OVLÁDÁNÍ

Ve  skutečnosti  existuje  disciplína,  které  nemůžete  uniknout.  Pokud  pěstujete  pšenici,  tato  pšenice  existuje.  A  pak  můžete  vystavit  účtenku  
s  nápisem  „To  je  dobré  pro  pšenici“.

DW:  Správně.  Existuje  tedy  obrovské  množství  zlata,  které  by  nás  mohlo  vrátit  ke  zlatému  standardu,  kde  je  měna  připoutána  k  
něčemu,  co  má  skutečnou  hodnotu.
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[DW:  Na  jiném  místě  Fulford  jasně  řekl,  že  by  to  bylo  povoleno  pouze  v  případě,  že  by  pracovali  na  projektech,  které  nepoškodily  planetu  ani  její  

obyvatele  –  a  bylo  by  potřeba  je  pečlivě  sledovat.]

ZÁPADNÍ  ZEMĚ  DÁVAJÍ  VÍC,  NEŽ  DÁVAJÍ

A  to  je  dobře.

To  je  důvod,  proč  v  posledních  23  letech  stagnují.

BF:  Další  věcí  samozřejmě  je,  že  když  se  podíváte  na  realitu  právě  teď,  faktem  je,  že  evropské  země,  Spojené  státy  a  Austrálie  dostávají  více  věcí  

ze  zbytku  světa,  než  tomu  bylo  doposud.  dávání.

Teď  neříkám,  že  chceme  jedinou  plánovací  agenturu  pro  celou  planetu.  Říkám,  že  by  to  mohla  být  jedna  z  mnoha  konkurenčních  
skupin,  které  se  snaží  vytvářet  nové  projekty  do  budoucna.

Kluci  ze  CIA  a  tito  lidé,  se  kterými  mluvím,  a  Rothschildova  frakce,  která  nám  pomáhá,  chtějí  svá  vlastní  nová  offshore  centra,  kde  by  mohli  

realizovat  své  vlastní  plány  a  projekty  pro  planetu.

BF:  Byli  to  Američané,  kteří  přišli,  šikanovali  je  a  donutili  je  ten  systém  rozebrat.

DW:  [smích]  Jo.

Takže  každý  říká:  "Takový  chceme,  aby  svět  byl  za  pět  let."  Pak  se  tito  kluci  snaží  udělat  to  reálné  tím,  že  se  zaměří  na  čísla  a  věci,  které  lze  

skutečně  udělat.

BF:  Neměl  by  to  být  nějaký  chlap  s  počítačem,  nějaký  mocný  oligarcha  s  počítačem,  který  razí  čísla  a  chová  se  jako  Bůh  –  což  je  to,  co  teď  máme.

AMERIČANÉ  JE  DONUTILI  SYSTÉM  DEMONTOVAT

BF:  Říkám  tedy,  že  potřebujete  lidi,  kteří  jsou  vybráni,  protože  jsou  velmi  chytří,  protože  složili  dobrou  zkoušku,  a  kteří  mají  za  úkol  plnit  přání  

lidí  realistickým  způsobem.

Systém  by  měl  být  takový,  že  když  někdo  vezme  poleno  a  vyřeže  ho  do  totemu,  vytvořil  peníze.

DW:  Správně.  Jediným  exportem,  který  mají,  jsou  „finanční  produkty“,  což  jsou  v  podstatě  bublinové  peníze.

DEMOKRATICKY  ROZHODNĚTE,  CO  LIDÉ  CHTĚJÍ  –  A  NAJDĚTE  ZPŮSOB,  JAK  TO  UDĚLAT

Musí  to  být  založeno  na  něčem  skutečném.

DW:  Páni.  Dobře.

BF:  Nemyslím  si,  že  chceme  centralizovanou  řídicí  síť.  Ale  musíme  se  ujistit,  že  vše,  co  existuje,  je  ukázněno  realitou.

POTLAČENÉ  TECHNOLOGIE  MOHOU  VYTVOŘIT  NEUVĚŘITELNOU  NOVOU  CIVILIZACI

BF:  A  zbraně.

BF:  Číňané  stále  používají  systém  podobný  starému  japonskému  systému,  a  proto  mají  stále  rychlý  ekonomický  růst!

PENÍZE  MUSÍ  BÝT  ZALOŽENY  NA  SKUTEČNÝCH  VĚCÍCH

ČÍŇANÉ  STÁLE  POUŽÍVAJÍ  PODOBNÝ  MODEL  –  A  ROSTOU
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BF:  Ano.

ZMĚŇTE  VRCHOL  PYRAMIDY

[To  je]  proto,  že  tito  lidé  mají  soukromé  účty  ve  Vatikánské  bance  a  byli  podplaceni,  že?

Takže  pokud  dokážeme  dostat  tyto  šmejdy  z  moci  ve  Federální  rezervní  radě  a  osvobodit  lidi,  potenciál  pro  rozmach,  jaký  tu  ještě  nebyl,  je  
právě  tady.  Je  to  připravené!

BF:  Většina  z  nich...  je  to  jeden  z  těch  systémů.  Nevím,  jestli  jste  viděli  film  Král  Škorpion.

DW:  Nyní  jste  již  dříve  řekl,  že  jednou  z  donucovacích  zbraní,  které  by  mohly  vstoupit  do  hry,  nyní,  když  jste  vrazili  klín  touto  žalobou,  je  
Pentagon.

Dobří  lidé  v  Pentagonu  by  mohli  v  určitém  okamžiku  skutečně  hromadně  zatýkat  se  zbraní  v  ruce,  jak  jste  řekl,  věřím,  že  většinu  
Sněmovny  reprezentantů  a  Senátu.

A  mají  všechny  ty  špičkové  technologie,  které  byly  potlačeny  z  důvodů  takzvané  národní  bezpečnosti.

Neexistuje  žádný  ucelený  plán,  co  bude  dál.  Keenan  a  jeho  lidé  mají  své  nápady.  Mám  svůj.  Ostatní  lidé  mají  své  vlastní  plány,  které  všichni  
prosazují.

A  CO  TEN  PENTAGON  HROMADNĚ  ZATĚŽÍCÍ?

Věřím  však,  že  ano  –  musíte  dostat  zločince  od  moci.  Dejte  je  do  domácího  vězení.  Nemusíte  je  dávat  do  vězení.

BF:  Spojené  státy  mají  stále  nejlepší  světové  univerzity.  Mají  velmi  inteligentní,  vzdělané  a  pracovité  obyvatelstvo.

BF:  Jsou  na  nejrůznější  ošklivé  věci.  A  my  je  musíme  zastavit.

BF:  Nejsou  si  úplně  jisti,  co  dělat  dál.  To  je  problém.  Je  tu  velký  zmatek.  Jedna  věc  je  říct  „Dobře,  dáme  ty  chlapy  do  vězení“  –  ale  pak  řeknou:  
„No  a  co  teď?“

Je  to  jeden  z  těch  filmů,  kde  přijdete  na  vrchol  pyramidy,  porazíte  toho  chlapa  v  šermířském  souboji,  objevíte  se  na  vrcholu  schodiště  s  hlavou  
v  ruce  a  všichni  se  vám  pokloní.  [Bručící  hlas:]  "OHHHHH!"

DW:  Ježíši.

NIKDO  SE  NEVYTVOŘIL  KONSENZUS  O  tom,  CO  DĚLAT  ANI  KDY  TO  UDĚLAT

Mám  teď  zprávy,  že  umisťují  jaderné  bomby  na  mořské  dno  u  pobřeží  Tokia,  aby  zde  vytvořili  další  tsunami.

Tihle  chlápci  [v  Pentagonu]  se  v  určitém  okamžiku  připravují  na  to,  že?

DW:  [smích]

Nejprve  ale  musíme  nechat  zkolabovat  starý  systém.  Tihle  chlapi  nepůjdou  tiše  do  noci.  Stále  vyhrožují  válkou.  Stále  se  snaží  zaútočit  na  
Írán.

DW:  Mluvíte  [také]  o  šéfech  pěti  největších  mediálních  společností,  které  ovládají  média,  aby  propagovaly  tuto  agendu.

KABAL  BOJUJE  AŽ  DO  HORKÉHO  KONCE
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Jedna  věc  je  zbavit  se  starého  systému,  ale  pokud  nemáte  nic  připraveno,  skončíte  v  chaosu.

http://www.dailymail.co.uk/news/article-2068138/Britain-joins-multi-billion-pound-global-bailout-key-banks-face  new-credit-crunch.html

BF:  Co  nejdříve  potřebujeme  otevřenou  debatu.  Chceme  do  toho  všechny  zapojit,  abychom  mohli  říct:  "Co  budeme  dělat  dál?"

DW:  Správně.

DW:  [To  znamená],  že  na  tato  rozhodnutí  nemáme  moc  času.

BF:  No,  je  to  jen  loutka.  To  je  fakt.

POTŘEBUJEME  VÉST  OTEVŘENOU  DISKUSE  O  TOM,  CO  DĚLAT  DÁL

Říkají  "Hej,  právě  jsem  šel  za  faraonem",  víš?

DW:  Nechci  si  zde  hrát  na  ďáblova  advokáta,  ale  [říkal  jste]  Asijské  tajné  společnosti  a  nezařazené  národy  tuto  hru  stlačují  [na  
západní  ekonomiku].

DW:  Myslím,  že  se  příliš  často  složil  do  nátlakových  skupin  kolem  sebe.

[Nyní]  od  našeho  rozhovoru,  28.  listopadu,  je  ve  zprávách  něco,  co  říká,  že  euro  nevydrží  ani  deset  dní.

BF:  Většina  z  těch  chlapů  je  na  ten  pyramidový  systém  zvyklá.  Pokud  změníte  horní  část,  automaticky  se  připojí  k  novému  programu.

A  do  té  práce  nepatří.  A  mimo  jiné  mám  na  mysli  Obamu.  Jeho  rekord  to  dokazuje!

NEMÁME  PŘESNĚ  HODNĚ  ČASU  NA  TO  VŠECHNO  PŘIJÍT...

Lidé  začnou  trpět,  až  konečně  dojde  k  těmto  kolapsům,  ke  kterým  jste  vy,  chlapi,  pomohli.

BF:  Ale  když  už  jsem  to  řekl,  na  nejvyšších  úrovních  moci  je  spousta  neschopných  gangsterů,  kteří  by  tam  být  neměli.  Nevědí,  jak  řídit  zemi  
a  nevědí,  jak  řídit  planetu.

Musí  dojít  k  přechodu  k  lepšímu  způsobu  řízení  planety,  který  nebude  ničit,  ale  budovat.

"Nechám  Německo  zkolabovat,  než  se  zbavím  moci."

OBAMA  NEBYL  SCHOPEN  ODOLIT  TLAKOVÝM  SKUPINÁM

To  je  jedna  věc,  na  které  se  všichni  shodneme,  že  nechceme.

BF:  Bohužel,  protože  lidé  u  moci  ve  Spojených  státech,  ve  Washingtonu,  na  Wall  Street  a  v  Evropě  jsou  velmi  tvrdohlaví,  chovají  se  jako  Hitler  
na  konci  druhé  světové  války:

CHOVAJÍ  JAKO  HITLER  NA  KONCI  II

A  oni  říkají:  "Dobře,  jdeme  na  to!"

Skončíte  ztrátou  civilizace.  Skončíte  kolapsem  řádu.

BF:  Takže  by  to  mohl  být  systém,  kde  ani  nemusíte  nikoho  zavřít  do  vězení.  Stačí  říct  „OK,  teď  jsme  změnili  plán.  Je  tu  nový  herní  plán.  
Nyní  místo  budování  pyramid  budete  stavět  univerzity.“
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Internet  Water  Army  je  skupina  jednotlivců,  kteří  jednají  jako  placení  žoldáci,  aby  zaplavili  internet  komentáři,  drby  nebo  jiným  
obsahem,  aby  vybudovali  nebo  zničili  důvěryhodnost  článků,  informací,  webových  stránek  a  dalšího.

Tak  jak  tomu  čelit?

http://indiadaily.com/editorial/22740.asp

To  je  důvod,  proč  to  bude  tuhá  zima,  pokud  si  nepospíšíte  a  nedostanete  tyhle  lidi  ven.

JIŽ  SI  NEBUDOU  MOCI  VYTVOŘIT  PROPAGANDU

India  Daily  zveřejnila  článek,  který  jasně  tvrdí,  že  Čína  není  jedinou  skupinou,  která  takto  „zaplavuje“  internet  –
odtud  název  „Internet  Water  Army“:

Tihle  chlapi  nejdou  klidně  a  tiše  do  noci.  Neakceptují,  že  potřebujeme  zásadní  změnu  v  tom,  jak  řídíme  tuto  planetu.

BUDOU  Tvrdit,  že  TOTO  JE  „NOVÝ  SVĚTOVÝ  ŘÁD“,  KTERÝ  SE  KAŽDÝ  OBÁVÁ

http://www.technologyreview.com/blog/arxiv/27357/?p1=blogs

DW:  [Budou  silně  argumentovat],  že  pokud  tato  [asijská]  skupina  skutečně  uspěje,  je  to  Nový  světový  řád,  jsou  to  Ilumináti,  je  to  
fašismus,  stanné  právo,  tábory  FEMA  a  všechny  ty  věci,  ze  kterých  se  lidé  pokoušeli  vyděsit. .

V  současné  době  bude  ve  Spojených  státech  a  v  Evropě  opravdu  tuhá  zima.

Dva  vědci  z  kanadské  univerzity  ve  Victorii  zkoumali  problém  „placených  armád“  falešných  komentátorů  v  Číně.  Vytvořili  software,  
který  byl  z  85  procent  úspěšný  při  jejich  odstranění:

Internet  Water  Army  má  obvykle  za  úkol  se  zaregistrovat  na  webové  stránce  a  poté  vytvářet  obsah  ve  formě  příspěvků,  článků,  odkazů  
na  stránky  a  videa  atd.]

BF:  Realita  situace  je  silnější  než  propaganda.

[DW:  Tyto  skupiny  vědí,  že  válka  je  vedena  ve  veřejném  mínění  –  vynakládá  se  velké  úsilí  na  to,  aby  se  vydávali  za  obyčejné  lidi  
píšící  komentáře  na  blogy  a  diskusní  fóra.

Zaměstnávají  je  korporace,  zaměstnávají  je  odbory  a  zaměstnávají  je  i  politické  strany.

Bush  se  snažil  uprchnout  do  Paraguaye  a  oni  ho  zastavili.

BF:  Jasně!

Někteří  obviňují  Čínu  jako  průkopníka  internetové  vodní  armády.  Čína  možná  používá  totéž,  ale  seznam  zneužívajících  je  obrovský.  
Ve  svobodném  světě  je  to  velmi  běžné.

Tak  to  běž  zkusit  utratit.  Podívejte  se,  co  se  stane!  Podívejte  se,  jak  daleko  se  s  tím  dostanete!

Mohou  mluvit,  jak  chtějí.  Říkají:  "No,  teď  mám  kvadrilion  dolarů."  Kvintilion  dolarů.  Vidíš,  je  to  v  mém  počítači!"

DW:  Budou  mít  neuvěřitelně  silné  dezinformační  kampaně,  které  udělají  vše  pro  to,  abyste  vypadali  jako  hlupáci  a  že  všechno,  co  říkáte,  
je  lež.

Tito  lidé  ničí  spotřebitelské  hodnocení  produktů  a  služeb,  vytvářejí  falešné  obrazy,  poskytují  pocit  falešného  vnímání,  aby  zničili  pravdu.

BUDOU  VELMI  SILNÉ  DEZINFORMAČNÍ  KAMPANĚ
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Postavit  vesmírnou  kolonii?  "Ano,  to  je  dobrý  nápad."

BF:  To,  co  nyní  opravdu  musíme  udělat,  je  přimět  židovský  národ,  aby  si  uvědomil,  že  jejich  vůdci,  mnoho  z  nich,  byli  součástí  šíleného  kultu.

Potřebujeme  mít  fórum,  kde  dosáhneme  konsensu.  Oba  souhlasíme:  "Ano,  to  je  dobrý  nápad."

NYNÍ  PROBÍHÁ  MNOHA  ZÁKULISNÍCH  JEDNÁNÍ

Neměli  by  těm  lidem  dovolit,  aby  za  ně  mluvili  jako  za  lidi.  Ti  samí  lidé  stojí  za  holocaustem,  víte?

DW:  Základní  [myšlenkou],  kterou  jsem  řekl  jako  provozní  princip,  je  to,  že  západní  a  asijská  civilizace  musí  začít  s  dohodou  přesně  50  na  50,  která  

podtrhuje,  ať  už  začínáme  stavět  na  starém  systému.

Nechceme,  aby  najednou  Evropané  a  Američané  přijímali  rozkazy  od  Asiatů.  A  Asiaté  jsou  unavení  z  toho,  že  jim  Evropané  říkají,  co  mají  dělat.

Tihle  chlapi  budou  jen  pouličním  odpadkem,  jakmile  budou  zmrazeny  jejich  peníze.  A  zamrzá  se.

DW:  Dobře.

ROZDĚL  MEZI  „VÝCHOD“  A  „ZÁPAD“  555

POMOZTE  ŽIDŮM  POCHOPIT  ZKORUPCI  VEDENÍ

Podívejte  se,  co  se  stane,  když  si  vezme  svou  černou  kartu  nebo  cokoli,  co  mají,  a  půjde  do  obchodu  a  řeknou:  „Promiň.  Nemůžeš  si  nic  koupit."

Jak  se  věci  mají,  bohužel  to  vypadá,  že  věci  budou  muset  být  ještě  chaotičtější,  než  se  mysl  těchto  lidí  zkoncentruje  natolik,  že  budou  připraveni  

začít  budovat  nové  systémy,  nové  dohody  o  sdílení  této  planety.

V  podstatě  se  jen  bojí,  že  skončí  jako  Kaddáfí,  takže  drží  hlavu  nízko  –  ale  v  podstatě  jsou  s  námi.

DW:  Správně.  Zvěrstvo  je  příliš  ohromující  na  to,  aby  ho  mysl  většiny  lidí  vůbec  obtočila.

Je  tam  spousta  zákulisních  vyjednávání,  povídání  a  běhání.

BF:  Islámské  země  jsou  v  podstatě  s  námi,  s  výjimkou  několika  kolonií,  které  stále  ovládají  kultisté  a  vydávají  se  za  muslimy.

Teď  je  tam  hodně:  „OK,  dobře,  je  to  tam.  Chápeme,  že  systém  je  prohnilý  a  rozbitý,  ale  nejsme  si  úplně  jisti,  co  dělat  dál.“

DW:  Na  jaké  straně  by  byly  všechny  islámské  země  v  tom  50/50?

Ale  to  všechno  je  prokazatelné,  víš?

BF:  Přesně  tak.  S  tím  počítali.  Je  prostě  příliš  velký  na  to,  aby  si  ho  lidé  zabalili  do  hlavy.

KDE  SE  DO  TOHLE  ZAPADOU  ISLÁMSKÉ  ZEMĚ?

BF:  Nevím.  Co  vím,  tito  lidé  z  Pentagonu  mi  vždy  říkali,  že  čekají,  až  se  tento  soud  stane  spouštěčem.

DW:  Právě  teď  říkáte,  že  v  Pentagonu  ve  skutečnosti  nepanuje  shoda  ohledně  toho,  kdy  nebo  zda  provést  tato  takzvaná  masová  zatýkání.
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LIDÉ  ZA  ŽALOU  NEJSOU  JEDINÍ,  KDO  TO  DĚLÁ

Dokonce  bych  do  toho  zahrnul  i  Japonsko.  Je  tu  velký  zmatek.  Lidé  nevědí,  co  dál.

Doufám,  že  tento  dokument  hodně  pomůže  tyto  obavy  rozptýlit  –  protože  je  velmi  obsáhlý.

DW:  Jedna  věc,  kterou  se  chci  ujistit,  že  probereme  před  ukončením  tohoto  rozhovoru,  je  tato  prezentace  tohoto  právního  
dokumentu.

TOTO  SE  MUSÍ  STÁT  SOUČÁSTÍ  OTEVŘENÉ  VEŘEJNÉ  DISKUSE

Stále  jsem  na  konci  spousty  nenávistných  komentářů,  které  na  vás  lidé  směřují.

[DW:  Placení  blogeři...  křižáci  vodní  armády...  milujeme  vás!  Přemýšlejte  o  tom,  co  děláte  a  koho  podporujete,  protože  tady  také  
musíte  žít!]

OVĚŘOVÁNÍ  JAKO  AUTENTICKÉ  ZÁKAZY

BF:  Jak  říkám,  je  to  právě  teď.

DW:  Je  to  hypersložitý  dokument.  Je  nabitý  čísly,  dokumentací  a  jmény.

Chápu  to  tak,  že  chaos  je  tím  nejlepším  slovem  k  popisu  toho,  co  se  právě  teď  děje  ve  vedoucích  kruzích  západního  světa.

DW:  Správně.

TENTO  DOKUMENT  BY  MĚL  POMOCI  PŘESVĚDČIT  SKEPTIKY

JE  CHAOS  –  LIDÉ  NEVÍ,  CO  DÁLE  DĚLAT

BF:  Je  důležité  mít  hodně  otevřené  debaty  a  odhalování  pravdy,  aby  lidé  mohli  činit  informovaná  rozhodnutí.

[DW:  Zavolal  jsem  Mulliganovi  a  mluvil  s  ním  po  telefonu.  Prosím,  neobtěžujte  ho.  Vydal  oficiální,  nahrané  prohlášení  
prostřednictvím  mé  kolegyně  Kimberley  Jaeger,  které  potvrzuje,  že  žaloba  je  pravá,  jak  uslyšíte  na  konci  MP3  našeho  rozhovoru.]

Spousta  lidí  ví,  že  je  potřeba  něco  udělat.

Na  pomluvy  nemá  smysl  reagovat,  ale  pokud  tam  budou  skutečné  argumenty,  rád  si  je  poslechnu.

Byl  jsem  na  jejich  webu.  Jsou  rozhodně  velmi  slušnou  právní  firmou.  Vlastně  jsem  jim  ještě  nevolal,  ale  mám  v  plánu  zavolat  Mulliganovi  
a  zeptat  se  ho,  abych  si  ověřil,  že  ten  oblek  je  skutečný.

Lidé,  kteří  stojí  za  tímto  soudním  sporem,  jsou  důležitou  skupinou  na  Západě,  která  podporuje  posun  směrem  k  rozumnějšímu  
mezinárodnímu  finančnímu  systému  –  ale  nejsou  jedinou  skupinou,  která  existuje.

Pokud  mají  lidé  konkrétní  věci,  o  kterých  si  myslí,  že  se  mýlím  nebo  jsem  blázen,  rád  na  ně  odpovím.

Myslím,  že  už  by  se  to  nemělo  řešit  za  zavřenými  dveřmi.  Myslím,  že  by  to  mělo  být  otevřené  veřejnosti.

BF:  Musíte  si  [toto]  pamatovat.

Hlavním  právníkem  za  tím  je  William  H.  Mulligan,  Jr.

Právnická  firma,  která  je  uvedena  v  dokumentu,  je  Bleakley,  Platt  and  Schmidt  LLP,  ve  White  Plains,  New  York.
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Videa  byla  natočena  v  Power  Pointu.  Na  webu  je  spousta  gramatických  chyb.  Je  to  vtip!

BF:  Tito  lidé  si  pravděpodobně  uvědomili,  že  lidé,  kteří  sami  kontrolují  finanční  systém,  jej  zakládají  na  podvodech.  Snažili  se  tedy  dostat  kus  

akce.

Když  se  podíváte  na  web  OITC,  je  bolestně  amatérský.  Kvůli  tomu  jsem  musel  znovu  načíst  prohlížeč  ve  32bitovém  režimu.

Když  jsem  se  obával,  zda  je  dokument  legitimní,  vyhledal  jsem  Světové  ekonomické  fórum  na  Wikipedii.

To  je  moje  čtení.  Chci  zdůraznit,  že  i  když  Keenan  a  Scott  mají  nyní  plnou  moc,  neměli  by  být  pověřeni  řízením  planety.

DW:  Další  chybou,  kterou  jsem  veřejně  udělal  a  kterou  chci  k  vaší  cti  napravit,  bylo  to,  že  v  dokumentu  byl  odkaz  na  Úřad  pro  mezinárodní  kontrolu  

pokladny.

Nečetl  jsem  dokument  dostatečně  pečlivě,  když  jsem  psal  své  komentáře,  abych  viděl,  že  v  právním  dokumentu  je  zpochybňována  legitimita  

této  OITC  a  její  údajné  charty  OSN.  Jinými  slovy,  útočí  na  OITC.

DW:  Když  jsem  prováděl  náležitou  péči  o  dokument,  moje  největší  obava,  kterou  jsem  zveřejnil  na  vašem  fóru,  byla,  že  v  sekci  33  je  série  osmi  

vět  týkajících  se  Světového  ekonomického  fóra.

Údajně  se  chystali  financovat  Fidži  miliardami  dolarů  –  což  se  očividně  nestalo.

VYŘEŠENÍ  PROBLÉMU  „ÚŘAD  MEZINÁRODNÍ  KONTROLY  POKLADNY“

Každý  konvenční  podvodník  by  musel  mít  opravdu  mosazné  koule,  aby  se  pokusil  takto  podvést  celou  zemi!

NĚKTERÉ  PRÁVNÍ  DOKUMENTY  POCHÁZEJÍ  Z  WIKIPEDIE

Právník  jde  tedy  na  Wikipedii  a  vystřihne  a  vloží  osm  vět.  Tak  určitě.  To  lidé  dělají.  Dokonce  i  právníci  sepisující  právní  dokumenty.

DW:  Pokud  se  skutečně  podíváte  na  OITC,  Úřad  pro  mezinárodní  kontrolu  pokladny  na  Wikipedii,  dočtete  se  o  tomto  masivním  podvodu,  

do  kterého  tito  lidé  –  vydávající  se  za  OITC,  což  bylo  údajně  místo,  kde  je  držen  kapitál  světových  bank  –  vnukli  podvod.  Fidži.

[DW:  To  není  to,  co  chtějí  nebo  očekávají,  na  základě  mých  diskuzí  s  nimi.]

Ale  pak  [říkáme]  OK,  takže  co  je  vlastně  Světové  ekonomické  fórum?

KOMPLEXNÍ  FINANČNÍ  PODVOD  NA  VYSOKÉ  ÚROVNI  TÝKAJÍCÍ  SE  FIDŽI

Takže  máme  důkazy,  forenzní  důkazy,  že  spolu  souvisí.

Byl  vychován  CIA.  Byl  to  jen  frontman.

BF:  Potřebujeme  otevřenou  diskusi  se  spoustou  lidí.  Tato  diskuse  se  bude  konat  na  fóru  117  národů,  Monacké  dohody,  které  se  dohodly  na  

vytvoření  nového  finančního  systému.

117  NÁRODŮ  SE  DOHODLO  NA  VYTVOŘENÍ  NOVÉHO  SYSTÉMU  V  MONACKÝCH  DOHODÁCH

BF:  Jasně!  Ten,  kdo  píše  právní  dokument,  říká:  „Dobře.  Víme,  že  Davos  World  Economic  Forum  [je  zapojeno],  protože  existuje  záznam  

rozhovoru  s  Giancarlem  Brunem,  který  je  vedoucím  finančních  služeb  na  Světovém  ekonomickém  fóru,  [který  o  tom  diskutuje].“

BF:  Ano.  Je  to  vtip.  Chlápek  RC  Dam,  kterého  údajně  označili  za  chlápka,  který  to  měl  na  starosti,  je  nějaký  Kambodžan...  teď  je  na  útěku.  

Utekl.  Lidé  nevědí,  kde  je.

Věty  na  Wikipedii  byly  téměř  přesně  stejné  jako  v  právním  dokumentu.
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Poslouchej,  musím  jít,  ale  díky,  že  jsi  se  mnou  mluvil.

DW:  Můj  bože.

BF:  Přesně!  Všichni  chtějí  zachránit  planetu,  tak  do  toho!

DW:  Rozhodně!

BF:  Dobře?  Jako  svou  autoritu  uvádí  „sedm  rodin“.  Těchto  sedm  rodin  jsou  ti,  kteří  založili  Federální  rezervní  radu.

Ne  jako  světová  vláda,  ale  prostě  jako  nějaká  skupina,  která  provádí  velké,  dlouhodobé  a  rozsáhlé  projekty  ve  prospěch  lidí  a  živých  
organismů  této  planety.

DW:  Ano.  A  myslím  si,  že  spousta  lidí  v  těchto  skupinách  nechce  pracovat  pro  toho  zlého.  Chtějí  si  zachovat  tvář.

Nemyslím  globální  vládu.  Mám  na  mysli  společný  soubor  pravidel  pro  planetu,  kterou  všichni  sdílíme,  vzduch,  který  všichni  dýcháme,  
a  oceány,  které  všichni  používáme.  Ne  nějaká  centralizovaná  řídicí  síť  Nového  světového  řádu.  Dobře?

Když  jsem  se  vrátil  a  četl  váš  dokument,  jasně  uvádí,  že  to  byla  podvodná  organizace,  ale  že  chyba  je  v  OSN,  protože  umožnila  této  
organizaci  prosperovat,  aniž  by  kdy  veřejně  vyvrátila  jejich  údajnou  chartu.

BF:  Nicméně  mohu  říci  toto.  Můj  nápad  na  novou  mezinárodní  agenturu  pro  ekonomické  plánování,  která  by  dělala  věci,  jako  je  
zazelenání  pouští  a  naplnění  oceánů  rybami,  a  zastavení  ničení  životního  prostředí,  má  velkou  podporu.

BF:  Je  to  proto,  že  sám  Ban  Ki-Moon,  šéf  OSN,  používá  podvodné  dokumenty,  když  mluvíme,  aby  se  pokusil  ovládnout  africké  země  –  
stejně  jako  se  ony  pokoušejí  použít  stejné  podvodné  dokumenty  k  ovládnutí  Evropy!

Potřebujeme  přimět  země  G5  a  jejich  satelitní  země  k  účasti  na  těchto  diskusích,  abychom  mohli  co  nejrychleji  přijít  s  novými  
globálními  strukturami,  které  nahradí  zkorumpované  a  prohnilé  OSN,  Světovou  banku,  BIS  a  MMF  něčím,  co  bude  reprezentativnější  lidí  na  
Zemi.

VELKÁ  PODPORA  PRO  NOVOU  AGENTURU  PRO  EKONOMICKÉ  PLÁNOVÁNÍ

A  to  je,  že  jsem  se  veřejně  zmýlil.

A  nemají  žádnou  pravomoc!  Je  to  parta  podvodníků  a  gangsterů.  A  my  potřebujeme  vykopnout  vandráky.  Dobře?

Nedošlo  však  ke  shodě  ohledně  toho,  co  dál.

DW:  Byla  tu  ještě  jedna  věc,  kterou  jsem  chtěl  stručně  přihodit  k  Úřadu  pro  kontrolu  mezinárodní  pokladny.

BF:  Ne.  Je  to  jen  další  známka  toho,  že  se  lidstvo  probouzí  a  je  unavené  z  toho,  že  je  ovládá  tato  zločinecká  kabala.

V  PRÁVNÍM  DOKUMENTU  SE  ŘÍKALO,  že  „OITC“  BYLO  PODVODNÉ...  A  ZA  VADY  OSN

DW:  Děkuji  mnohokrát,  Bene.

DW:  Nyní  je  malajský  tribunál  pro  válečné  zločiny,  který  uznal  Bushe  a  Blaira  vinnými  z  válečných  zločinů,  souvisí  to  nějak  s  touto  aliancí  
117  zemí?

DW:  Opravdu  si  toho  vážím,  Bene.  Byl  to  skvělý  rozhovor.  Moje  modlitby  a  podpora  jsou  s  vámi.

A  CO  TABUL  PRO  MALAJSKÉ  VÁLEČNÉ  ZLOČINY?
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Je  také  důležité  citovat  kousek  ze  dvou  nejnovějších  Fulfordových  blogů  –  protože  nejnovější  akce  Spojených  států  urychlily  časový  plán,  
kdy  může  dojít  k  „hromadnému  zatýkání“:

Totéž  platí  v  Evropě,  kde  podnájemníci  svobodných  zednářů  P2  a  Bilderbergers  tento  týden  učiní  krok  směrem  k  fašistické  
kontrole  a  budou  se  zdát  v  ofenzívě  –  ale  nakonec  neuspějí.

OD  NÁŠHO  ROZHOVORU  SE  JÍZDNÍ  ŘÁD  ZRYCHLILI

DW:  Všichni  stojíme  za  vámi  a  těšíme  se  na  další  aktualizaci.  Děkuji  mnohokrát,  Bene.

Prostým  faktem  je,  že  tito  fašisté  prostě  nemají  žádnou  realitu,  která  by  podporovala  čísla,  která  vkládají  do  svých  finančních  
počítačů,  aby  upláceli  lidi  a  najímali  tyrany.

Ve  druhé  části  podám  náležitý  historický  přehled  o  tom,  jak  a  proč  byla  tato  obrovská  aktiva  zabavena  a  držena  Federálním  rezervním  
systémem  a  Bankou  pro  mezinárodní  platby...  počínaje  rokem  1921  cestou  císaře  Hirohita  do  Spojeného  království.

Tento  rozhovor  byl  skutečně  jen  začátek  -  a  hodně  z  toho,  co  mě  tolik  zdrželo  při  zveřejnění  tohoto  příspěvku,  byl  proces  provádění  všech  
následných  kroků.  Rozhodl  jsem  se  to  rozdělit  na  dvě  části,  abyste  nemuseli  čekat.

BF:  Nechci  skončit  špatně.  Co  skutečně  musíme  udělat,  je  skoncovat  s  chudobou,  zastavit  ničení  životního  prostředí  a  vytvořit  úžasnou  
novou  budoucnost  pro  planetu  a  druhy  na  ní.

pravděpodobně  bez  výstřelů.]

Podařilo  se  mi  ugrilovat  Fulforda  a  získat  z  něj  mnohem  více  informací,  než  jsem  kdy  předtím  viděl.  Jakmile  jsem  však  navázal  kontakt  s  
lidmi  zapojenými  do  tohoto  soudního  sporu,  zjistil  jsem,  že  v  příběhu  bylo  mnohem  více,  než  o  čem  Fulford  dosud  informoval.

Zločinecká  kabala  ve  Washingtonu  DC  a  na  Wall  Street  může  ještě  chvíli  předstírat,  že  nastoluje  v  USA  fašistickou/totalitní  
diktaturu,  ale  žádná  seriózní  ozbrojená  skupina  je  nepodpoří.

UKONČTE  CHUDOBU,  ZASTAVTE  DESTRUKCI  ŽIVOTNÍHO  PROSTŘEDÍ  A  VYTVOŘTE  BUDOUCNOST  STAR  TREK!

To,  co  jste  právě  četli,  je  docela  ohromující...  ale  stejně  se  ukázalo,  že  je  to  jen  začátek  příběhu.

[DW:  "Násilná  akce"  může  znít  příliš  silně,  protože  vše,  o  čem  zde  mluví,  je  zatýkání  se  zbraní  v  ruce  --

Jsou  matematicky  odsouzeni  k  záhubě.

DRUHÝ  ČÁST  BRZY  PŘICHÁZÍ

Říká  se,  že  Pentagon,  agentury  a  milice  jsou  na  pokraji  násilné  akce  proti  prezidentu  Obamovi  a  senátorům,  kteří  si  
nárokovali  právo  zabíjet  a/nebo  na  neurčito  uvěznit  Američany  bez  soudu.

[KONEC  ROZHOVORU]

http://benjaminfulford.net/2011/12/05/the-us-senate-and-obama-claiming-the-right-to-morder-and-prison  americans-without-trial-
was-a-fatal-mistake /

Tvrdit,  že  americký  Senát  a  Obama  mají  právo  vraždit  a  věznit  Američany  bez  soudu,  byla  fatální  chyba  (5.  prosince)

DW:  Dobře.  Opatruj  se.

BF:  Děkuji  mnohokrát.
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Jejich  úsilí  selže,  protože  Pentagon  a  agentury  v  USA  (s  výjimkou  domácího  gestapa)  se  podle  CIA  a  dalších  zdrojů  připravují  
na  jejich  odstranění  od  moci.

Různá  korupční  vyšetřování  proti  Obamovu  režimu  ho  mohou  [a  větší  architekturu  korupce  v  zákulisí]  zbavit  moci,  ale  
nikdo  neví,  co  dělat  dál.

Fašistická  kabala  známá  jako  Bilderbergers,  CFR,  výbor  300  atd.  se  zoufale  a  bez  naděje  snaží  rozpoutat  3.  světovou  válku  
a  dosadit  fašistickou  světovou  vládu  ve  snaze  předejít  trestnímu  vyšetřování,  které  se  na  ně  ze  všech  stran  blíží.

Každý,  kdo  stále  věří,  že  ve  velkých  korporačních  mediálních  institucích  je  špetka  pravdy  nebo  slušnosti,  si  
musí  položit  otázku,  proč  tyto  organizace  nepíší  pravdu  911  nebo  o  vraždě  2  milionů  Iráčanů  nebo  o  obrovských  úplatcích  
většiny  nejvyšších  vládních  představitelů  korporací  ve  Washingtonu  DC.  obdrželi.

Cabal  se  zoufale  snaží  vytvořit  fašistickou  světovou  vládu,  protože  se  na  ně  soustředí  četné  kriminální  vyšetřování

http://benjaminfulford.net/2011/12/12/cabal-struggles-desperately-to-create-fascist-world-government-as-multiple  crime-investigations-
zero-in-on-them/

Skupina,  která  sedí  s  vymytými  mozky  u  svých  televizí,  je  irelevantní,  protože  obsah  jejich  televizního  programování  mysli  se  
změní,  jakmile  policie  a  armáda  odstraní  zločince,  kteří  nyní  okupují  korporátní  média.

Problém  je  v  tom,  že  téměř  celá  struktura  vedení  ve  Washingtonu  DC  je  zkorumpovaná  a  zkompromitovaná,  
ale  lidé  v  Pentagonu  a  agentury  jsou  tak  zvyklí  přijímat  rozkazy,  že  nevědí,  co  dělat,  když  se  jejich  vůdci  stanou  nefunkčními.

Zde  je  malý  výňatek  z  jeho  placeného  blogu:

Například  v  americkém  Kongresu  a  Senátu  je  nyní  dostatek  hlasů  pro  obžalobu  Obamy,  ale  problém  je  v  tom,  že  se  nikdo  
nedokáže  dohodnout  na  náhradě.

Povědomí  v  myslící  části  populace  západních  zemí  dosáhlo  kritického  množství.

Dnes  dříve,  když  píšu  tento  článek,  Fulford  právě  zveřejnil  svou  další  aktualizaci  do  tohoto  fascinujícího,  neustále  se  měnícího  příběhu.

Naštěstí  pro  zbytek  lidské  rasy  je  fašistické  uchopení  moci  ve  skutečnosti  jen  projevem  zoufalství....

12.  PROSINCE  --  JEŠTĚ  VÍCE  INFORMACÍ

V  USA,  jak  bylo  zmíněno  minulý  týden,  Obamův  režim  prosadil  právo  vraždit  a  uvězňovat  Američany  bez  řádného  procesu,  
což  znamená,  že  prohlásil  USA  za  fašistickou  diktaturu.  Opět  to  navenek  vypadá,  že  plány  na  světovou  fašistickou  vládu  
pokračují  hladce.

Ve  znamení  blížící  se  revoluce  jsou  senátoři,  kteří  hlasovali  pro  zabíjení  a  uvěznění  Američanů  bez  soudu,  konfrontováni  ve  
svých  kancelářích  rozzlobenými  voliči.  Armáda  nařídila  Obamovi,  aby  zabzučel,  což  je  přesně  to,  co  udělal,  když  utekl  na  
Havaj....

Mimo  jiné  proti  George  Sorosovi  se  navíc  shromažďují  důkazy  o  úplatcích  a  dalších  formách  nezákonného  manipulování  s  
vládou.  V  Evropě,  Japonsku  a  na  Středním  východě  se  toho  také  hodně  děje  pod  i  na  povrchu....

Například  se  blíží  několik  vyšetřování  údajného  prezidenta  Obamy,  včetně  jednoho  kvůli  nezákonnému  vyhlášení  války  Libyi.  
Sčítání  mezi  americkými  zástupci  ukazuje,  že  hlasy  nutné  k  jeho  obžalobě  existují,  říkají  američtí  donucovací  činitelé.

Víc  než  cokoli  jiného  si  musí  položit  otázku,  proč  takzvané  vlády  Západu  nedělají  s  planetou  žádné  seriózní  budoucí  plány  
kromě  rozdmýchávání  války.

Musí  se  ptát,  proč  jsou  lidé  vtahováni  do  válečné  agendy  proti  Íránu  jako  předchůdce  3.  světové  války.
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Všichni  vyrůstáme  ve  vzdělávacím  systému,  který  po  nás  vyžaduje  „správné“  a  trestá  nás  špatnými  známkami  a  „neúspěchem“,  
pokud  se  „mýlíme“.  Ze  stejného  důvodu  máme  všichni  silnou  kondici,  abychom  se  vyhnuli  studu.

Pokud  se  teď  smějete,  je  to  jen  proto,  že  se  vám  to  ještě  nestalo.  Nebo,  což  je  pravděpodobnější,  se  vám  „potvrzení“  stalo,  ale  
jednoduše  to  odpálíte.

NENECHTE  SE  TÍM  VŠECHNO  VYDĚLAT

Někteří  lidé  to  pochopí.  Zdrojové  pole  vám  chce  dát  vědět,  že  existuje.  Mnoho  lidí  poslalo  svědectví  o  neuvěřitelných  
synchronicitách,  které  se  začnou  dít  v  jejich  životech,  jakmile  se  o  těchto  věcech  dozvědí.

Americká  armáda  se  také  obává,  že  bude  schopna  dostát  výplatám,  ale  zastánci  nového  finančního  systému  již  přislíbili  
štědré  financování,  aby  zajistili  obnovení  ekonomické  síly  USA  –  a  postupný  přechod  vojenského  průmyslového  komplexu  v  něco,  
co  může  být  soběstačné  a  dobré  pro  planetu.

Bez  ohledu  na  to,  co  se  v  této  době  může  nebo  nemusí  stát,  je  pozoruhodné  vidět  skutečné  důkazy  tohoto  masového,  mezinárodního  
povstání  proti  Mocnostem,  které  se  tak  úhledně  shodovaly  s  proroctvími  starými  tisíce  let.

Jedinou  odpovědí  je,  aby  armáda  ustanovila  dočasnou  vládu  v  čele  se  sborem  náčelníků  štábů,  dokud  nebude  možné  odstranit  
odpadky  z  Washingtonu  DC  a  Wall  Street.  Armáda  správně  tvrdí,  že  armády  nejsou  dobré  ve  vládnutí.  Jsou  však  dobří  v  úklidu  
nepořádku  --  a  obnově  ústavního  pořádku.

V  této  knize  odhaluji,  že  desítkám  starověkých  kultur  po  celém  světě  byla  dána  proroctví  o  nadcházejícím  Zlatém  věku  míru  a  
prosperity.  Ústředním  bodem,  kdy  k  tomu  dojde,  byl  rok  2012.

Vesmír  není  „mrtvá“,  nemyslící  a  bezcitná  prázdnota.  Je  rozlehlá,  pulzující  a  plná  života  –  zapsaná  přímo  do  kvantové  úrovně.

Věřím,  že  jsme  v  této  době  inteligentně  vedeni  planetárním  probuzením  –  a  jak  míříme  do  roku  2012,  zdá  se,  že  klíčovou  součástí  tohoto  
procesu  bude  veřejný  pád  Starého  světového  řádu.

Toto  již  není  spekulativní,  "woo  woo",  "New  Age"  diskuse  -  je  přímo  zakořeněna  ve  velkém  množství  vědeckých  faktů,  které  nebyly  
nikdy  plně  pochopeny.

Tolik  lidí  žije  ve  strachu  a  hrůze  z  budoucnosti.  Nyní  máme  vědu,  která  dokáže,  že  se  věci  zlepšují  a  ve  skutečnosti  se  musí  zlepšit  –  
je  to  zapsáno  do  designu  vesmíru  a  je  to  základní  aspekt  toho,  čím  nyní  procházíme.

V  této  práci  odhaluji  přesvědčivý  důkaz,  že  život  na  Zemi  je  řízen  Univerzálním  vědomím,  které  nazývám  Zdrojové  pole  –  konečným  
autorem  prostoru,  času,  hmoty,  energie  a  biologického  života.

Nyní  máme  vědu,  která  dokáže,  že  to  není  směšný  nesmysl.  Pouzdro  stojí  perfektně  samo  o  sobě  bez  přidání  materiálu  Fulford /  Dragon  
Family /  Keenan  -  ale  to  vše  vidím  jako  součást  jedné  obrovské,  propojené  tapisérie.

Třicet  let  zasvěceného  výzkumu  největších  skrytých  záhad  vědy  a  vesmíru  vedlo  k  vytvoření  mého  velkého  opusu,  encyklopedie  The  Source  
Field  Investigations,  která  v  srpnu  debutovala  jako  bestseller  New  York  Times.

VEDEME  NÁS  DO  SKVĚLÉ  BUDOUCNOSTI  –  UNIVERZÁLNÍ  INTELIGENCÍ
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Nákupem  těchto  a  dalších  produktů  na  tomto  webu  nám  poskytnete  kriticky  potřebné  finance,  abychom  mohli  pokračovat  v  této  
kampani  za  přeměnu  planety.  Za  to  si  vás  vážím  a  děkuji  za  vaši  podporu.

V  1:44  jsem  se  vrátil  a  znovu  jsem  si  přečetl  celý  tento  dokument  a  hledal  jsem  všechny  drobné  věci,  které  bylo  třeba  vyčistit.  Našel  jsem  
jedno  místo,  kde  bylo  potřeba  opravit  rozestupy  odstavců  -  a  teď  se  to  chystám  nahrát.

S  těmito  novými  informacemi,  které  jsem  sdílel  jako  kontext,  se  příběh  stává  ještě  napínavějším...  a  extrémně  ostrým.

MALÝ  AKTUALIZACE  SYNCHRONICITY

Svou  kopii  The  Source  Field  Investigations  si  můžete  stáhnout  dnes  na  Amazonu,  Barnes  a  Noble,  IndieBound  nebo  jakékoli  knihkupectví  
ve  vašem  okolí  –  v  pevné  vazbě,  audioknihy  nebo  e-knihy.  Online  cenu  vydavatel  stále  drží  pod  20  dolary  jako  vánoční  speciál.

Také  bych  vám  doporučil  podívat  se  na  náš  předchozí  příspěvek,  pokud  jste  jej  ještě  neviděli  --  jako  v  tom  jsem  vydal  nové  20minutové  video  
s  dobrou  produkční  hodnotou,  které  je  přeplněné  skvělým  materiálem  o  osobním  růstu,  který  vám  může  pomoci  v  této  měnící  se  době!

VYCHÁZEJTE  SI  SVOU  VLASTNÍ  KOPII!

K  tomuto  článku  již  dorazilo  přesně  1777  přístupů  –  právě  od  doby,  kdy  jsem  jej  zveřejnil  –  a  tato  čísla  se  stále  objevují  jako  jeden  ze  
způsobů,  jak  Source  Field  předává  zprávy:
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Šířit  slovo.  Řekněte  o  tomto  příběhu  všem,  které  znáte.  Sdílejte  odkaz.  Napsat.  Blog.  Komentář.  Publicita  je  ochrana.  Děkuji!

Ani  já  je  nemám  --  ale  jsou  v  bezpečných  rukou.

Džin  je  venku  z  láhve.  Nemůžete  to  zastavit.  Stůj  a  neubližuj  nám.  Toto  už  není  vaše  planeta,  kterou  byste  měli  zneužívat.

JEHO  VŮLE?

[DW:  Vše,  co  jsem  viděl,  jsou  obrázky  JPEG  s  nízkým  rozlišením,  které  nejsou  ani  dostatečně  ostré,  aby  ve  skutečnosti  rozeznaly  některý  z  
kódů.  Nebudu  je  pouštět,  ani  jsem  to  nikdy  neplánoval.  Nechci  se  dostat  do  problémů...  jen  abych  informoval  o  veřejném  příběhu.

NENECHÁME  SE  ZASTRAŠIT

Nevěřím,  že  Fulford  je  typ  člověka,  který  by  o  tom  lhal  nebo  takovou  událost  uspořádal.  Pokud  se  mu  něco  stane,  tento  příběh  se  
objeví  mnohem  rychleji,  než  dosud.

AKTUALIZACE  PŘÍŠTÍ  RÁNO:  FULFORD  JE  ZADRŽEN  „SKUPINOU  CIA“  V  HOTELU  PROTI

Obávám  se,  že  Benjamin  je  zadržován  kvůli  jeho  zmínce  o  držení  Knihy  kódů  a  Maklumatu.

Pokud  chcete  vidět  celý  15minutový  pořad  v  japonštině  bez  titulků,  klikněte  sem.

To  prostě  není  pravda.

Nepřesvědčí  každého,  ale  bylo  to  zajímavé  --  tak  jsem  si  řekl,  že  to  zmíním!

Zde  je  delší  verze  stejného  videa,  doplněná  úvodní  sekvencí  pořadu,  kterou  provedl  jiný  překladatel.  Bohužel,  CC  překrývá  jiný  text,  
který  je  již  na  obrazovce,  takže  je  to  nepořádek  -  takže  stačí  stisknout  tlačítko  CC  a  vypnout:

Modlím  se,  aby  se  to,  co  slyšíme,  nestalo  –  a  pokud  ano,  modlím  se,  aby  ho  bezpečně  propustili.

Zde  je  krátká  synopse  toho,  co  řekli,  od  jednoho  překladatele:

Velmi  se  obávám  o  Benovu  bezpečnost.  Je  mým  přítelem  dva  roky  a  vidím  ho,  jak  cestuje  a  riskuje  svůj  život,  aby  svým  čtenářům  
poskytl  příběhy.  Vím  víc,  než  říkám,  ale  je  to  velmi  jemný,  starostlivý  člověk  -  a  opravdu  chce  vidět  pouště  zelené.

Producenti  pořadu  však  byli  informováni,  že  Fulford  byl  zadržován  „skupinou  CIA“  v  hotelu  proti  jeho  vůli.  Měli  podezření,  že  jeho  život  
může  být  v  ohrožení  -  což  by  mohla  být  pravda,  ale  je  příliš  brzy  na  to  vědět.

Vážený  pane  Wilcocku,

Fulford  se  měl  13.  prosince  objevit  v  populárním  online  pořadu  mopal.jp  „State  Emergency  Committee“  –  přesně  ve  stejnou  dobu,  kdy  vyšel  
tento  článek.  Už  jsem  telegrafoval,  že  se  to  blíží  -  a  má  obrovský  rozsah.

OFICIÁLNÍ  PROHLÁŠENÍ  NEIL  KEENANA,  12:07,  PROSINCE.  13,  2011

Když  jste  si  mysleli,  že  tento  příběh  nebyl  dostatečně  dramatický  nebo  ohromující,  nyní  k  němu  máme  ještě  více,  co  můžeme  přidat.
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Je  čas  vzít  si  planetu  zpět.  Byla  to  pro  mě  velmi  zdravá  připomínka  sázek.  Nebudu  odpočívat,  dokud  nebude  lidstvo  svobodné.

Po  různých  jednáních  na  místě  se  mi  ho  (nám)  podařilo  propustit.  Nyní  je  v  bezpečí  svého  domova.

Buďme  rádi,  že  Fulford  žije  a  má  se  dobře.  Pokud  byl  vyslýchán  narkomany  a/nebo  vyhrožován  a  přísahal  mlčenlivost  a  síť  řekla  pravdu,  
je  to  o  důvod  víc,  abychom  zdvojnásobili  a  zdvojnásobili  své  úsilí  dostat  tento  úžasný  příběh  na  veřejnost.

AKTUALIZACE  ÚTERÝ  NOC /  STŘEDA,  00:44:  BEN  JE  NAŽIVO  A  V  POŘÁDKU!

Zúčastní  se  příští  schůze  (program  Mopalu  27.  prosince)  a  předpokládám,  že  vyjádří  svůj  názor.

Benovou  stránkou  příběhu,  jak  to  vysvětlil  Keenanovi,  bylo,  že  "příběh  o  hotelovém  incidentu  nebyl  přesný  a  byl  zcela  vymyšlený  sítí."

To  může  být  pravda  a  nemusí  to  být  pravda.  Keenan  to  neví  a  v  tuto  chvíli  to  nikdo  z  nás  nemůže  vědět.  I  když  síť  přizná,  že  si  to  vymysleli,  
nemůžeme  dokázat,  že  je  to  skutečně  pravdivé  tvrzení.  Fulford  měl  v  poslední  době  silné  hrozby.

Takže  pokud  je  to  ono,  prosím,  nech  Benjamina  jít  -  aby  se  mohl  vrátit  na  své  právoplatné  postavení  a  radit  světu  jeho  křivdy.

CHODOIN  DAIKAKU:  Včera  jsme  dostali  informaci,  že  Benjamin  byl  zajat  a  zadržen  zahraničními  agenty  (špióny).

Síť  mu  zřejmě  měla  zavolat  a  připomenout,  ale  zapomněla.  V  určitou  chvíli  ho  zastihli  po  telefonu,  ale  v  tu  chvíli  už  bylo  pozdě,  byl  
příliš  daleko  a  nemohl  jít.

Po  programu  se  mi  podařilo  zjistit  jeho  polohu.  Byl  zadržen  v  Roppongi  (střední  Tokio).

Jmenovaní  v  tomto  obleku  by  měli  být  dostatečně  chytří,  aby  věděli,  že  pokud  vytvoří  mučedníky,  budou  mít  mnohem  vážnější  problém.  
Je  vám  nabízeno  vyrovnání.  Vzít  to.]

Tento  příběh  je  čím  dál  tím  podivnější.  Fulford  řekl  Keenanovi,  že  na  show  prostě  zapomněl  a  odjel  se  svou  ženou  na  šťastný  výlet  do  
hor,  pak  se  vrátil  domů  spát.

FEMALE:  Máme  několik  otázek  ohledně  situace  Benjamina  Fulforda  přes  internet.  Prosím,  dejte  nám  vědět.

Toto  je  jediný  můj  komentář.

AKTUALIZACE  ÚTERÝ  NOC /  STŘEDA,  1:05:  ŘEKNI  CO?

Ještě  dále  --  proč  by  muž  s  tak  prestižním,  snadno  prokazatelným  veřejným  postavením  chodil  do  populárního  pořadu  a  říkal  tak  
nehoráznou  lež?

Další  informace  budou  poskytnuty,  jakmile  dorazí.

Proč  by  Chodoin  Daikaku  šel  do  televize  a  poněkud  váhavě  pronesl  toto  prohlášení...  nabízí  velmi  málo  informací,  jako  by  mu  šlo  
o  to  říct  něco  víc?

Nejpravděpodobnější  odhad,  který  jsem  tam  právě  teď  viděl,  je,  že  Ben  byl  ve  skutečnosti  zadržován  pro  svou  vlastní  bezpečnost  
proti  jiné  hrozbě  –  kterých  bylo  několik.

STŘEDA  12/14,  8:36:  CHODOIN  DAIKAKU  ŘÍKÁ  FULFORD  "PO  VYJEDNÁNÍ  PROVEDEN"

Právě  jsem  dostal  zprávu  od  Neila  Keenana,  že  teď  telefonuje  s  Benem  a  je  naživu  a  v  pořádku.  To  jsou  doslova  všechny  informace,  které  
mám.
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NEPOKOUŠEJTE  se  volat.  NEPOKOUŠEJTE  se  poslat  e-mail.  Odpovězte  na  JAKÝKOLI  anonymní  telefonní  hovor,  který  přijde  během  
příštího  týdne.

To  není  vtip  ani  reklamní  trik.  Nejlepší  způsob,  jak  můžete  pomoci,  je  poslat  nám  své  modlitby  a  dobré  myšlenky  a  ŠÍŘIT  TYTO  
INFORMACE  CO  NEJRYCHLEJŠÍM  způsobem.  Děkuji  a  vím,  že  jsi  vždy  se  mnou.

STŘEDA  14.  12.,  17:37:  OZNÁMENÍ  VŠEM  DRŽITELŮM  SPISU  WILCOCK

Existují  všechny  důvody  se  domnívat,  že  načasování  toho,  co  Daikaku  nazývá  „zajetí  a  zadržení“,  nebyla  náhoda,  vezmeme-li  v  úvahu,  
že  jsme  právě  vydali  definitivní  článek  dokazující,  že  vše,  co  celou  dobu  říkal  o  tomto  soudním  sporu,  je  pravda  –  a  já  jsem  to  telegrafoval.  
na  Benově  blogu  dva  týdny,  než  to  vyšlo.

Bylo  mi  ctí  vám  sloužit.  Nikdy  nezapomeň,  jak  moc  jsi  milován.  Mám-li  zemřít,  zemřu  se  ctí  –  vznešený  voják  Světla.  Děkuji  vám  za  
všechnu  lásku  a  péči,  kterou  jste  mi  během  let  prokazovali,  a  jsem  vděčný,  že  jsem  vám  zanechal  tak  rozsáhlé  dědictví  užitečného  
materiálu.

Teď  musím  do  práce.  Děkuji  a  Bůh  vám  žehnej.

Buďme  rádi,  že  Ben  žije.  V  poslední  době  také  vyjmenovával  konkrétní  jména  a  také  to  mohlo  být  něco,  co  ho  dostalo  do  horké  vody.

Žádná  další  veřejná  prohlášení  nebudou  učiněna.  Prosím,  nežádejte  o  vysvětlení,  pokud  nevíte,  o  čem  mluvím.  Nečekal  jsem,  že  to  někdy  
budu  muset  použít,  ale  také  nejsem  hloupý.

Nejlepší  ochrana,  kterou  mám,  je  reklama.  Ze  stejného  důvodu  vydám  druhý  díl  co  nejdříve,  i  když  budu  muset  zůstat  vzhůru  celou  
noc.

JAKO  PRO  VŠECHNY  OSTATNÍ

DW:  Fulford  zmizel  na  celý  den  a  přes  noc  do  dalšího  dne.  Neodpověděl  na  email  ani  telefon.  Možná  byl  nucen  poskytnout  krycí  příběh  
pro  svou  vlastní  ochranu,  protože  Daikaku  říká  něco  úplně  jiného.

Pokud  jsem  důvtipný,  tak  mi  bylo  řečeno,  že  mi  může  uniknout,  že  strávím  zbytek  života  v  přísně  tajném  zařízení  v  „hluboké,  temné  díře“  
a  budu  pracovat  jako  černý  vědec.

Pamatujte  si  své  kódové  fráze.  Pokud  některé  z  nich  uvidíte  v  mém  dalším  článku,  pokračujte  podle  plánu  distribuce  1  ve  složce  
Odhalení,  ale  NEVYVOLÁVEJTE  kategorii  1.

Ačkoli  přesná  povaha  hrozby  není  specifikována,  bylo  mi  řečeno,  že  bych  mohl  mít  „štěstí“,  kdyby  se  mi  dostalo  jen  mučení.

Pokračujte  v  kategorii  1  podle  pokynů,  pokud  během  následujících  čtyř  dnů  nebudu  mluvit  dále.  Za  žádných  okolností  NEUvolňujte  
kategorii  2,  pokud  nenastaly  alespoň  tři  události  uvedené  ve  složce  Odhalení.

Bylo  mi  řečeno,  že  dnes  v  noci  musím  dostat  jen  druhou  část  --  "to  by  byl  velmi  dobrý  nápad"  pro  mou  vlastní  bezpečnost,  protože  
publicita  je  ochrana.

Brzy  obdržíte  velkou  aktualizaci.  To  vše  je  materiál  kategorie  1  a  patří  do  složky  kategorie  1.

Poprvé  v  celé  mé  kariéře  novináře  jsem  dostal  velmi  vážnou  hrozbu,  kterou  mi  předal  jeden  z  mých  předních  zasvěcených.

NEVYPUŠTĚJTE  kategorii  1  za  žádných  okolností  kromě  níže  uvedených  pokynů.  NEPROHLÍŽEJTE  soubory  videa,  zvuku,  fotografií  
nebo  dokumentů.

STŘEDA  14.  PROSINCE,  15:39:  HROZBA  SMRTÍ
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Děkuji  za  všechny  krásné  dopisy  podpory.  V  tuto  chvíli  by  bylo  velmi  nemoudré,  kdyby  se  mě  někdo  pokusil  zranit,  a  to  z  několika  
různých  důvodů  -  včetně  těch,  které  byly  odhaleny  v  rozhlasovém  programu  z  "Anonymous".

klikněte  sem  pro  hudbu  ke  zvýšení  nálady

21:41:  Mluvil  jsem  s  různými  lidmi  a  nevěřím,  že  mi  bude  ublíženo.  Většina  toho,  co  jsem  potřeboval  odhalit  ve  druhé  části,  byla  
sdílena  v  živém  rádiu.  Možná  si  dám  čas  na  spánek  a  zveřejním  to  zítra,  než  abych  zůstal  celou  noc  vzhůru,  protože  to  pro  mě  bylo  
emocionální  období.

Ujišťujeme  vás,  že  pokud  bude  vydán  Wilcock  File,  bude  to  pro  vás  mnohem  horší.  Můžeme  to  ukončit  v  klidu  a  s  minimem  problémů.

Nejnovější  zprávy!  David  Wilcock  dostává  smrtelnou  hrozbu

Prosím,  buďte  trpěliví.

MP3  verze  bude  zveřejněna  do  jedné  hodiny  po  skončení  show  –  přibližně  ve  22:00  tichomořského  času.  Budeme  to  mít  zde  na  
tomto  webu  a  bude  to  také  na  projektu  Camelot.

Z  toho,  že  jsem  to  udělal,  je  opravdová  hrůza  na  nejvyšších  úrovních.

SHOW  STREAM  BUDE  K  DISPOZICI  ZA  1  HODINU...  zveřejníme  jej  zde  a  na  fóru  Camelot  jej  prosím  pošlete  do  celého  světa.  David  je  
nyní  v  bezpečí  a  chráněn.

20:40:  Tolik  lidí  se  snaží  poslouchat  show,  že  to  úplně  vyčerpalo  streamovací  servery.

Děkuji  všem,  kteří  naslouchají,  za  veškerou  pomoc  a  lásku.  Posílejte  prosím  i  nadále  svou  lásku  a  buďte  v  této  době  solidární  s  Davidem  
a  námi  všemi.  Po  celém  světě  dáváme  požehnání  a  stojíme  při  sobě  –  protože  společně,  sjednoceni  jsme  silní.

Bylo  mi  řečeno,  že  nejkritičtější  období  je  následující  3-4  dny,  v  závislosti  na  tom,  jak  rychle  se  šíří  část  druhá.  Bylo  mi  také  řečeno,  že  
pokud  to  zvládnu,  nebude  možné,  aby  mi  někdo  ublížil.  Jakmile  narazíme  na  kritické  množství  názorů,  musí  úplně  ustoupit.

19:21:  Jsme  v  komerční  přestávce  s  American  Freedom  Radio.  Souhrn  nejdůležitějších  bodů  jsem  již  uvedl.

14.  prosince  2011

21:42

Během  příští  půl  hodiny  se  objevím  v  rozhlasové  show  Kerry  Cassidy,  abych  urychlil  proces  vyprávění  zbytku  příběhu.

Kerry  právě  odeslal  následující  zprávu,  kterou  jsem  dostal  na  Skype:

AKTUALIZACE  18:40

AKTUALIZACE  STŘEDA  21:48:  VELKÁ,  POZITIVNÍ  SYNCHRONICITA

Kliknul  jsem  na  odkaz  a  teprve  skoro  minutu  jsem  se  podíval  na  počet  zásahů...  podívejte  se,  tohle  jsem  si  nevymyslel:

http://www.youtube.com/watch?v=DJFiaX3hLQE

Zapamatovat  si.

Budu  se  i  nadále  snažit,  abych  vám  poskytoval  inspirativní  materiál  nejvyšší  kvality...  dokud  budu  žít.

Budu  vaším  nejlepším  veřejným  obhájcem  spravedlivého  procesu  a/nebo  imunity.  Skutečným  problémem  je  jen  velmi  málo  lidí.
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To  je  naše  nejlepší  forma  obrany.  Máte  moc,  aby  to  všechno  dopadlo  co  nejlépe,  a  já  si  vaší  pomoci  vážím.  Znamená  to  hodně.

ODKAZ  NA  ROZHLAS

Pro  distribuci  na  YouTube  se  připravuje  další  verze  rozhlasového  pořadu  bez  reklamy.  Jakmile  bude  k  dispozici,  dám  sem  odkaz.

Jako  další  ochranu  je  zde  odkaz  na  soubor  PDF  tohoto  článku,  který  můžete  šířit  široko  daleko  v  případě,  že  budete  mít  potíže  se  
zobrazením  tohoto  webu  nebo  pokud  někdy  přejde  do  režimu  offline:

http://divinecosmos.com/media/The_Trillion-Dollar_Lawsuit_That_Could_End_Financial_Tyranny.pdf

Jen  několik  sekund  poté,  co  jsem  právě  zveřejnil  tuto  synchronicitu  22  222,  jsem  dostal  další  aktualizaci  od  Kerry  ve  stejném  
okně.  Poslala  mi  odkaz,  kde  si  nyní  můžete  stáhnout  tento  rozhlasový  pořad,  ve  kterém  jsem  byl  velmi  emotivní  a  hodně  jsem  plakal,  
ale  podařilo  se  mi  shrnout  vše,  co  se  objeví  ve  druhé  části  -  všechny  hlavní  body.

Tento  odkaz  je  na  stejnou  rozhlasovou  show  s  reklamami,  ale  uložený  lokálně  na  našem  superrychlém  serveru  Divine  Cosmos  pro  
případ,  že  by  byla  služba  American  Freedom  Radio  napadena  nebo  jakýmkoli  způsobem  kompromitována.

Ještě  jednou  díky  –  a  zůstaňte  naladěni  na  druhý  díl!

http://www.americanfreedomradio.com/archive/Project-Camelot-32k-121411.mp3

AKTUALIZACE  ČTVRTEK  14:08:  VŠE  JE  V  POŘÁDKU

http://divinecosmos.com/podcasts/Project-Camelot-32k-121411.mp3

Divoké  věci...  Věřím,  že  "Management"  znovu  promluvil.  Díky  vaší  podpoře  v  této  medializaci  a  šíření  mi  nic  zlého  nepřijde.  
Vážím  si  toho!

Byl  to  velmi  surrealistický  a  těžký  den,  ale  rychle  jsme  se  posunuli  a  myslím,  že  mi  to  zachránilo  zadek.  Synchronizace  YouTube,  
kterou  jsem  právě  měl,  je  velmi  uklidňující.  Děkuji  vám  za  veškerou  vaši  podporu.
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Možná  pustím  všechny  rozhovory  jako  druhou  část  a  později  napíšu  větší  shrnutí.  Nebudeme  tak  trpět  dalším  zpožděním.

AKTUALIZACE  NEDĚLE  18.  PROSINCE:  NYNÍ  K  DISPOZICI  ČÁST  II!

Mezitím  jsem  tu  a  tam  procházel  e-maily  s  respondenty  pro  druhou  část.  Protože  to  vše  bylo  provedeno  písemně,  je  důležité,  abychom  to  udělali  

správně.

Naštěstí  mi  Kerryho  nabídka  rozhlasového  pořadu  umožnila  okamžitě  získat  ty  nejdůležitější  informace.

Tento  příběh  a  jeho  větší  synchronicita  přilákaly  neuvěřitelné  množství  komplexních,  vzájemně  propojených  nových  informací.  
Tohle  všechno  jsou  věci,  o  kterých  jsem  nikdy  předtím  nevěděl.

Coast-to-Coast  AM  s  Georgem  Noorym  byl  zjevně  bombardován  e-maily  lidí,  kteří  byli  velmi  znepokojeni  touto  hrozbou  smrti,  kterou  
jsem  dostal.

Abych  zvýšil  svou  vlastní  bezpečnost  a  pomohl  příběhu  proniknout  širšímu  publiku  pro  nejlepší  ochranu  všech,  objevím  se  od  22:00  tichomořského  

času  na  2–3  minuty,  abych  poskytl  stručný  přehled  toho,  co  se  stalo.

Takže  je  vše  v  pořádku  a  budu  pokračovat  v  této  cestě,  abych  co  nejdříve  skočil  zpět  do  článku  a  nechal  jej  zveřejnit.

Ještě  jednou  děkuji  za  veškerou  vaši  odvahu  a  podporu,  kterou  mi  pomáháte  prosazovat  tuto  životně  potřebnou  pravdu.  Opravdu  ti  dlužím  svůj  

život,  jako  kdyby  tě  tenhle  příběh  nezajímal,  mohl  jsem  zmizet.

AKTUALIZACE  ČTVRTEK,  17:31:  DNES  VEČER  JEDEME  NA  POBŘEŽÍ

Pravda  nebude  zastavena.  Lidstvo  bude  osvobozeno.  To  je  to,  co  musíme  udělat,  abychom  vytvořili  svět,  který  si  zasloužíme.

Včera  v  noci  jsem  zůstal  vzhůru,  ale  ještě  jsem  to  nedokončil.  Vzal  jsem  si  SAM-e  a  GABA,  aby  mi  pomohly  spát,  a  ve  13:00  mě  probudil  telefonát  

od  někoho,  kdo  se  mě  zeptal,  jestli  jsem  v  pořádku.

Právě  jsem  zkontroloval  svůj  Skype  a  zjistil,  že  verze  tohoto  pořadu  bez  reklam  byla  nyní  nahrána  na  YouTube.  Toto  je  další  klíčový  způsob,  

jak  dostat  slovo...  takže  tady  je:

Jakmile  dokončím  druhou  část,  musím  ji  poslat  ostatním  zúčastněným  ke  konečné  korektuře  a  schválení  –  ale  doufejme,  že  to  všechno  

vyjasníme  a  zítra  zveřejníme.

AKTUALIZACE  ČTVRTEK,  14:42:  BEZ  KOMERČNÍ  VERZE  YOUTUBE  NYNÍ  ONLINE

Opravdu  miluji  psaní  a  kromě  The  Source  Field  Investigations  je  to  ta  nejvíce  povzbuzující  a  nejúžasnější  cesta  výzkumu,  do  které  jsem  se  kdy  

zapojil.  Sázka  je  vysoká  -  ale  faktor  úžasu  je  mimo  žebříčky.

Dodatečně  mi  bylo  řečeno,  že  celá  síť  mezinárodní  ochrany  kolem  tohoto  případu  byla  nyní  rozšířena  i  na  mě.  Za  všechny,  kteří  pomáhají  

na  všech  těchto  různých  úrovních,  vám  děkuji.

Nový  článek  mě  donutil  udělat  spoustu  rešerší  a  příprav,  včetně  souhrnného  přehledu,  než  přejdu  do  sekce  rozhovorů.  Musím  však  říci,  že  je  

opravdu  pozoruhodné  vidět,  jak  se  to  všechno  spojuje.

AKTUALIZACE  SOBOTA  17.12.,  22:45

POKUD  SE  DAVIDU  WILCOCKOVI  NEBO  NĚKOMU  JINÉMU  V  TOMTO  PŘÍPADĚ  NĚCO  DÁLE  STANE,  OTEVŘEME  VEŘEJNOST  KNIHU  KÓDŮ  A  
KNIHU  MAKLUMATA  A  VAŠE  ZADKY  BUDOU  ODTAŽENY  DO  VĚZENÍ.  OKAMŽITĚ  ODSTAVTE  SE.

Nyní  mě  také  kontaktovali  zástupci  Dračí  rodiny  spojené  se  soudním  sporem  a  v  důsledku  této  hrozby  mi  bylo  řečeno,  abych  předal  následující:
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Také  jsem  se  rozhodl  rozdělit  sekci  komentářů  na  samostatnou  stránku,  protože  tato  stránka  je  nyní  tak  obrovská,  že  kvůli  více  než  1000  
komentářům  kolabuje  prohlížeče  lidí.  Počítadlo  zásahů  je  již  hodně  přes  400  000,  když  to  dělám.

Doslova  jsem  nešetřil  na  osobních  nákladech  a  pracoval  tak  rychle,  jak  jsem  jen  mohl,  abych  to  všechno  dostal  ven.  Konec  je  nyní  v  
nedohlednu,  ale  chtěl  jsem  teď  něco  dostat,  abych  tě  zaměstnal,  zatímco  já  udělám  zbytek.

KLIKNĚTE  ZDE  A  PŘEČTĚTE  SI  DRUHOU  ČÁST!  (=což  je  plně  pouze  sekce  komentářů)
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KLIKNĚTE  ZDE  PRO  ČÁST  PRVNÍ

Nyní  máme  několik  mocných  zasvěcených  skupin,  které  se  zavázaly  mě  chránit  –  a  příběh  se  tak  rychle  rozšířil  po  internetu,  že  věřím,  
že  jeho  největší  ochranou  je  jeho  publicita.

Pustil  jsem  se  do  okamžité  akce,  abych  zajistil,  že  se  tento  elektrizující  příběh  dostane  tak  daleko,  jak  jen  to  bude  možné  –  pro  případ,  
že  by  se  mi  něco  stalo.

Tohle  je  ten  velký...  přes  dva  miliony  tun  zlata  tajně  zabavené  Federálním  rezervním  systémem  za  účelem  vytvoření  „bublinových  peněz“  
a  soudní  proces,  který  by  mohl  celé  globální  spiknutí  zřítit.

Davidův  život  byl  ohrožen,  aby  vám  řekl  tento  příběh...  tak  to  spěcháme,  abychom  zajistili  jeho  bezpečnost.

DĚKUJI  VŠEM  ZA  PODPORU

Nejprve  vám  chci  poděkovat,  že  jste  to  vážně  zvážili.  Nic  z  toho,  co  jsem  kdy  napsal,  mi  nevyhrožovalo  smrtí  –  a  přestože  se  považuji  
za  silného  člověka,  docela  mě  to  zneklidnilo.

Soud  za  bilion  dolarů,  který  by  mohl  skončit
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MOŽNÁ  JSTE  MI  ZACHRÁNILI  ŽIVOT

Toto  je  druhá  část  série  článků.  Informace  jsou  poměrně  složité  a  ne  vše  se  bude  opakovat.  Z  tohoto  důvodu  si  možná  budete  chtít  
přečíst  první  část  a  seznámit  se,  pokud  ještě  nejste:

Naše  tepelné  čerpadlo  nebylo  jediné  zařízení,  které  během  tohoto  vysílání  málem  zemřelo  vyčerpáním.  Doslova  jsme  
zkolabovali  streamovací  audio  server  American  Freedom  Radio  poprvé  v  celé  jejich  historii  –  kvůli  bezprecedentní  poptávce.

TADY  SE  STALO

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/995-lawsuit-end-tyranny

Sotva  jsem  měl  čas  přemýšlet  o  tom,  jak  hrozné  by  bylo  zemřít  mučením.  Všechno  mě  to  zasáhlo,  když  jsem  byl  v  pořadu.
Z  toho,  co  jste  mi  říkal  ve  svých  dopisech,  jen  stěží  někdo  může  poslouchat  tento  pořad  bez  pláče.

Desítky  tisíc  lidí  o  tom  píší  na  svých  vlastních  webových  stránkách  a  tempo  růstu  je  v  tuto  chvíli  přinejmenším  
geometrické,  ne-li  logaritmické.

Není  to  vesmírný,  sci-fi  příběh  o  mimozemšťanech  a  UFO.  (No,  hmm...  po  tom,  co  jsem  si  všechno  znovu  přečetl,  to  už  opravdu  
nemůžu  říct!)  Celkově  je  to  velmi  hmatatelné,  velmi  pozemské  a  velmi  přímočaré.

Neměl  jsem  ponětí,  jak  dlouho  zůstane  proud  zapnutý  nebo  jak  moc  se  budu  moci  dostat  ven  do  vzduchu.

Tato  informace  je  tak  úžasná  a  byla  držena  tak  v  tajnosti,  že  očekávám,  že  o  ní  bude  v  nadcházejících  letech  napsáno  mnoho  
skvělých  filmů.  Chystáte  se  být  jedním  z  prvních,  kdo  se  naučí  něco,  co  bude  nakonec  všeobecně  známé.

Když  se  připravuji  zveřejnit  tuto  sekci,  za  méně  než  šest  dní  jsme  již  měli  více  než  400  000  návštěv,  1  000  napsaných  
komentářů  a  21  000  lajků  na  Facebooku.

Naše  venkovní  tepelné  čerpadlo  po  23  letech  provozu  odumíralo,  takže  v  místnosti  bylo  znepokojivě  chladno.  Všechna  světla  
každou  minutu  nebo  dvě  znatelně  na  tři  sekundy  ztmavla,  když  jsem  slyšel,  jak  se  kompresor  marně  snaží  nastartovat.

Všichni  jsou  právě  teď  naštvaní  na  světovou  ekonomiku  a  toto  je  skutečná  historie  toho,  jak  jsme  všichni  skončili  v  této  pozici.

Kerry  Cassidy  mi  najednou  zavolala  a  řekla  mi,  že  za  20  minut  bude  v  rádiu,  a  doporučila  mi,  abych  se  k  ní  přidal.  Vběhla  jsem  do  
sprchy  a  hned  poté,  co  jsem  se  ve  spěchu  osušila,  začala  show.

Za  to  vám  patří  můj  věčný  vděk.

Velmi  rychle  jsem  se  pohnul,  abych  se  ochránil,  jakmile  se  ozvalo  toto  volání,  a  okamžitě  jsem  zveřejnil  aktualizace  o  „hrozbě  
smrti“  ke  svému  článku,  který  byl  již  tak  velmi  populární.

Nic  z  toho  by  však  na  mou  ochranu  nestačilo,  kdybyste  se  tak  rychle  nepustili  do  akce  --  tím,  že  jste  se  vzdělávali  a  šířili  to  
slovo  široko  daleko.

Bylo  mi  řečeno,  že  bych  měl  tu  noc  dostat  druhou  část  pro  svou  vlastní  ochranu,  protože  to  bylo  nejcitlivější,  žárlivě  střežené  
tajemství  ze  všech  -  a  zítra  už  může  být  pozdě.

Rychlá  akce  Kerryho  a  také  to,  že  mě  Coast  příští  noc  přivedl  do  vysílání  pro  aktualizaci,  mi  možná  zachránily  život.

Byla  středa  14.  prosince  2011  v  15:30,  když  jsem  zjistil,  že  bych  mohl  být  umučen  k  smrti  za  to,  že  jsem  napsal  „Soud  
za  bilion  dolarů,  který  by  mohl  ukončit  finanční  tyranii“.
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Pokud  však  nevíte,  s  kým  máte  co  do  činění,  nikdy  jim  nebudete  schopni  porozumět  natolik,  abyste  pomohli  problém  vyřešit.

Takže  tady  je  klíč:  Vyrostli  v  životě,  který  je  o  tolik  horší  než  cokoli,  co  jste  zažili,  že  jste  jim  sotva  mohli  začít  rozumět  –  jak  skutečně  myslí  a  
cítí,  okamžik  za  okamžikem,  den  za  dnem.

Jsou  to  skuteční  lidé,  ne  kreslené  příšery.  To  je  nakonec  to,  co  zaručuje,  že  plány  těchto  skupin  nemohou  uspět.

Tato  žaloba  je  jedním  z  viditelných  projevů  mezinárodní  kampaně  122  národů,  která  aktivně  bourá  „Starý  světový  řád“.  Tato  tajná  kabala  ničí  
naši  planetu  bublinovými  penězi  -  které  nejsou  podporovány  ničím  jiným  než  horkým  vzduchem.

Než  se  pustíme  do  příběhu,  musíme  nastavit  postavy.  Jinak  můžete  mít  potíže  s  pochopením  toho,  jak  tato  mentalita  
nacistického  typu  mohla  existovat.  Popírání  je  hlavní  zbraní,  která  tento  příběh  tak  dlouho  držela  v  tajnosti.

Můžete  také  spadnout  do  ještě  nebezpečnějšího  vzorce:  salemské  mentality  pálení  čarodějnic  „My“  versus  „Oni“,  „Černí“  versus  
„Bílí“,  „Boží  vyvolení“  versus  „Satanovi  démoni“.

V  první  části  Poskytl  jsem  nepopiratelný  důkaz,  že  byla  podána  žaloba  u  jižního  okresního  soudu  v  New  Yorku,  v  níž  jsou  jako  
obžalovaní  uvedeni  OSN,  Světové  ekonomické  fórum,  Italská  republika  a  Italská  finanční  policie  –  mezi  jinými.

A  tomu  se  říká  láska.

JE  VELMI  DŮLEŽITÉ  VĚDĚT,  S  ČÍM  MÁTE  ČINNOST

ŽIVOT  MIERY

STRUČNÝ  PŘEHLED

Nyní,  ve  druhé  části,  se  chci  zaměřit  na  „velký  obraz“,  který  se  nyní  shromažďuje,  když  se  ozřejmí  různí  zasvěcení  –  s  novými  dechberoucími  
informacemi.

Nemůžete  to  udělat  tak,  že  zakročíte,  budete  se  chovat  jako  žhavá  střela  a  řeknete  jim,  co  mají  dělat.  Musíte  jim  naslouchat,  rozumět  
jim,  zjistit,  co  chtějí,  co  potřebují  a  proč  je  tolik  bolí.

Bez  nalezení  těch  správných  zasvěcenců,  kteří  byli  ochotni  riskovat  své  životy,  aby  mi  pomohli  vidět  Velký  obraz,  by  celý  tento  příběh  nikdy  
nebyl  možný.

Jediný  skutečný  pokus,  jak  změnit  svět,  je  změnit  lidi  ve  světě  –  včetně  těch  v  těchto  skupinách.

Od  roku  1993  jsem  aktivně  zkoumal  svět  okultních,  zasvěcených  politik  –  ale  trvalo  mi  celou  tu  dobu,  než  jsem  dal  kousky  dohromady.

Skupiny  samy  o  sobě  jsou  příliš  velké,  propojené,  celosvětové  a  mocné  na  to,  aby  mohly  být  transformovány  zvenčí.

Většina  jejich  členů  je  nešťastná,  cítí  se  v  pasti  a  netouží  po  ničem  jiném,  než  uniknout  –  a  být  s  nimi  zacházeno  s  láskou  a  respektem.

Možná  to  nezní  moc,  ale  tohle  je  největší  tajemství  ze  všech.  Mluvit  o  tom  je  tak  nebezpečné,  že  to  zůstalo  téměř  zcela  neviditelné  –  
dokonce  ani  pro  obrovské  množství  lidí,  kteří  hledají  na  internetu  nejnovější  konspirační  zprávy.

To  je  alespoň  to,  k  čemu  jsme  všichni  byli  vedeni  věřit.  Ukazuje  se,  že  národy  světa  jsou  ve  skutečnosti  na  zlatém  standardu...  je  to  prostě  
utajeno  před  veřejností,  bez  odpovědnosti.
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Začarovaný  kruh  pokračuje.

Téměř  vždy  se  u  nich  vyvine  vznětlivý  temperament,  připraveni  explodovat  při  sebemenší  provokaci.  Bude  pro  ně  těžké  nebo  nemožné  
někomu  věřit.  Každý  je  podezřelý.  Každý  je  zloděj.  Každý  je  srab.

Bohužel  zneužívání  vytváří  jen  další  zneužívání.  Nikdo  se  necítí  být  „milován“  tím,  že  je  zneužíván.  Brání  se.  To  tatínka  ještě  víc  rozzlobí,  
což  vytváří  ještě  větší  týrání.

Přesto  má  vždy  možnost  ustoupit  ze  svého  vlastního  života  a  podívat  se  na  něj  jako  vnější  pozorovatel.

Z  našeho  týraného  dítěte  pak  vyroste  muž.  Zvedne  lahvičku  stejně  jako  táta  a  zjistí,  že  to  pomáhá  zamaskovat  bolest  z  hrůz,  kterými  si  
prošel  –  na  několik  hodin  v  kuse,  dokud  neomdlí  –  jen  aby  se  probudil  s  hroznou  kocovinou.

Zneužívá  svou  vlastní  ženu  a  děti  v  zoufalé  snaze  uvolnit  emocionální  agónii,  kterou  cítí  uvnitř,  a  pokusit  se  cítit  se  lépe.

Věřím,  že  téměř  každý  může  být  „zlomen“  a  stát  se  sociopatem,  pokud  je  dostatečně  mučen  –  bez  ohledu  na  jeho  věk.  Podívejte  se  na  
každého  otrlého  zločince  a  zjistíte,  že  se  tak  dostal  z  toho,  že  byl  zneužíván...  obvykle  díky  rodičům  alkoholikům.

Pokud  vás  takto  zraní  jeden  z  vašich  rodičů,  způsobí  to  ještě  extrémnější  typ  poškození  –  porušení  posvátného  pouta  rodiny  a  důvěry,  které  
je  pro  průměrného  člověka  opět  téměř  nemožné  pochopit.

Pokud  nedokážete  čelit  své  vlastní  bolesti,  obvykle  před  ní  utečete.  Zde  se  alkohol  a  drogy  stávají  velmi  účinnými  nástroji,  jak  učinit  váš  život  
snesitelnějším.  Mluvím  z  vlastní  zkušenosti,  v  tuto  chvíli  jsem  byl  více  než  19  let  střízlivý.

Nyní  víme,  že  toto  trauma  ve  skutečnosti  přepojuje  mozek  tak,  aby  byl  hyper-bdělý...  připravený  přejít  do  režimu  boj  nebo  útěk  mnohem  
rychleji  než  člověk,  který  tím  neprošel.

Nicméně  je  to  možné  -  ne-li  životně  důležité.

Vyžaduje  to  úroveň  osobní  síly  a  vůle,  kterou  prostě  nemohou  vyprodukovat,  protože  naše  společnost  postrádá  účinné  podpůrné  
systémy,  které  by  jim  pomohly  se  uzdravit.

Žil  jsem  s  lidmi,  kteří  si  tím  prošli.  Není  to  hezké.

Pro  většinu  lidí,  kteří  zažili  vážné  zneužívání,  je  však  tento  proces  odpuštění  příliš  obtížný.

Stále  jsem  šokován  nedostatkem  společenského  povědomí  o  tomto  problému.  Každý  by  měl  vědět,  že  nucení  sexu  na  jiné  osobě,  byť  jen  
jednou,  může  vytvořit  vnitřní  výkřik,  který  bude  pronásledovat  každý  den  jejich  života  po  mnoho  let.

ŽÁDNÝ  SYSTÉM  PODPORY...  A  ZNEUŽÍVÁNÍ  POKRAČUJE

Existuje  další  forma  mučení,  která  může  způsobit  ještě  větší  psychickou  újmu,  než  když  na  vás  křičí  a  bije  vás.  Mít  sex  nucený  proti  
vaší  vůli,  zvláště  pokud  jste  dítě,  způsobuje  velmi  významné  škody.

Dokáže  si  také  uvědomit,  že  i  když  byl  jeho  vlastní  rodinný  život  hrozný,  většina  lidí  taková  není.  Tam  venku  je  skutečná  láska.  Jsou  lidé,  
kterým  na  tom  opravdu  záleží  a  položí  svůj  život,  aby  pomohli  někomu  jinému.

TRAUMA  MÁ  MNOHO  FOREM

Může  se  pozorovat,  vidět,  co  se  stalo,  a  snažit  se  odpustit  a  přijmout  tyto  zkušenosti.  Dokáže  si  odpustit  i  věci,  které  udělal  druhým  –  
když  viděl,  jak  těžké  pro  něj  bylo  neopakovat  stejné  vzorce.
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VAZBA  SE  SKUPINOU

Pokud  dokážete  omotat  hlavu  myšlenkou,  že  takoví  lidé  skutečně  existují  a  po  stovky  let  pečlivě  plánovali  ovládnutí  světa,  můžete  
začít  chápat,  jak  jsme  se  dostali  tam,  kde  jsme  dnes  –  a  jak  jednoduchý  je  jejich  motiv. .

Společně  pak  můžete  i  nadále  pomáhat  probouzet  ostatní  „slabé“.  Víte,  že  jen  ti  nejnadanější  se  naučí,  jak  se  stát  „silnými“  –  a  pochopí  hlubší  
důvody  za  zdánlivě  nesmyslnými  věcmi,  které  jste  dělali.

UMÍTE  LÉČIT?

Můžete  mít  pocit,  že  jim  dáváte  cennou  lekci  tím,  že  je  ovládáte  a  manipulujete  s  nimi.  Čím  více  budou  naslouchat  tomu,  co  jim  říkáte,  aby  
dělali,  tím  lepší  a  silnější  budou  jako  lidé.

Nakonec  budou  dostatečně  silní,  aby  se  proti  vám  postavili.  Konečně  se  probudili  ke  své  vlastní  síle  a  síle.  Nyní  jim  odhalíte,  jak  jsou  výjimeční  
–  a  můžete  je  dokonce  pozvat,  aby  se  k  vám  připojili.

Mnozí  z  nich  budou  tak  poškozeni,  že  stěží  budou  moci  ve  společnosti  fungovat  –  s  výjimkou  předvídatelných,  nenáročných  životů  s  co  
nejmenším  vystavením  riziku,  změnám  nebo  skutečné  tvrdé  práci.  Jiní  se  stanou  „hledači  vzrušení“  a  budou  neustále  vyhledávat  další  
adrenalinové  zážitky.

Jako  Stockholmský  syndrom,  můžete  se  nakonec  zamilovat  právě  do  těch  lidí,  kteří  vás  nejvíce  mučili.  Je  mnohem  snazší  přijmout  jejich  
přesvědčení  a  přijmout  jejich  „trest“,  než  jít  proti  nim,  protože  pobuřování  je  smrt.

Můžete  je  dobře  vidět  jako  snadné  cíle,  které  lze  využít  a  manipulovat  pro  váš  vlastní  zisk  –  loutky,  které  vám  mohou  vytvořit  bohatství,  
aniž  byste  museli  dělat  mnoho  práce.

Konečným  cílem  každé  takové  skupiny  je  celosvětová  moc  a  kontrola.  To  je  svatý  grál  –  alespoň  dokud  nedosáhnou  úrovně  technologie,  
která  by  jim  umožnila  migrovat  mimo  planetu.

Po  celou  dobu  budou  mít  extrémní  hněv  vroucí  přímo  pod  povrchem  jejich  vědomé  mysli.  Pod  tím  je  smutek  tak  hluboký,  že  se  bojí,  že  když  
se  nechají  plakat,  nebudou  schopni  přestat  –  a  budou  chtít  spáchat  sebevraždu.

Také  přirozeně  zanevřete  na  ty,  kteří  jsou  „slabí“.

Při  tréninku  krizové  horké  linky  jsme  sledovali  videa  strašlivě  zbitých  žen,  které  měly  téměř  oteklé  oči,  z  nichž  tryskalo,  jak  moc  
stále  milují  své  manžely  –  a  jak  chápou,  proč  je  bil.

Svou  identitu  obvykle  postavíte  na  myšlence  být  „silní“.

Typickou  analogií  je  násilnický  manžel,  který  bije  svou  ženu,  jen  aby  jí  poté  ukázal  „velkolepá  gesta  náklonnosti“  –  například  obrovskou  
kytici  růží.

Je  to  všechno  o  vás,  vaší  bolesti,  vašem  příběhu,  vašem  poslání.

Své  zneužívání  však  můžete  přizpůsobit  tak,  abyste  v  osobě  vytvořili  extrémní  loajalitu  a  lásku.  To  se  provádí  střídáním  mezi  přísným  
"trestáním"  a  milostným  bombardováním  -  napumpováním,  aby  se  cítili  výjimečně.

Pokud  jste  prošli  dětstvím,  které  zahrnovalo  rutinní  ponižování,  křik,  bití  nebo  jiné  formy  napadení,  může  pro  vás  být  velmi  obtížné  skutečně  
vyvinout  empatii  pro  pocity  a  emoce  druhých.

Pointa  je,  že  pokud  budete  týrat  a  mučit  člověka  dostatečně  důsledně,  téměř  nevyhnutelně  nebude  mít  žádný  smysl  pro  soucit  nebo  úctu  
k  ostatním  –  pokud  se  vám  nepodaří  dostat  se  pryč  a  neprojde  hlubokým  léčebným  procesem.  Je  to  tak  jednoduché.

Z  těchto  událostí  se  dá  vyléčit,  ano...  ale  dá  to  hodně  práce.
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Mohlo  by  trvat  roky  a  roky  výzkumu  mnoha  tisíců  lidí,  než  by  vůbec  začali  chápat,  co  by  mohlo  být  zapotřebí  k  tomu,  aby  jim  vládlo.

Čím  více  zlata  je  venku,  tím  více  problémů  máte.

Podívejte  se  na  všechny  různé  země  a  kultury  na  světě.  Všechny  ty  jazyky.  Všechny  ty  zvyky.  Všichni  ti  lidé.  Všechny  ty  země.

Nyní  si  představte,  že  byste  mohli  z  ničeho  nic  vytvořit  tolik  peněz,  kolik  jste  chtěli,  kdykoli  jste  chtěli.

Lidé  jsou  přirozeně  chamtiví  a  bojácní.  Zlato  představuje  skutečné  bohatství,  které  mohou  držet  ve  svých  rukou.  Pokud  jsou  k  dispozici  
nějaké  peníze  kryté  zlatem,  očividně  je  budou  chtít  –  a  odmítnou  váš  „bezcenný  papír“.

Jak  jste  vůbec  mohli  doufat,  že  předvedete  tak  neuvěřitelný  kousek,  že  budete  moci  vytvářet  peníze  z  ničeho,  po  celém  světě  a  lidé  vám  
věří?

Většina  lidí  takhle  nepřemýšlí.  Jen  málokdo  by  byl  ochoten  udělat  dostatek  „domácích  úkolů“,  aby  přišel  na  to,  jak  dosáhnout  
takového  zdánlivě  nemožného  výkonu.

Je  opravdu  skvělé  mít  peníze.  Přiznejme  si  to.  Můžete  tam  jít  a  dělat,  co  chcete  -  oddávat  se  svým  největším  fantaziím.

VZÍT  VŠECHNO  ZLATO  A  VYTVOŘIT  CELOSVĚTOVOU  MĚNU  FIAT

JAK  JE  TO  VŮBEC  MOŽNÉ?

Netrvalo  by  dlouho,  než  byste  přišli  na  to,  že  vaším  nepřítelem  číslo  jedna  je  zlato  a  poklad.

JE  OPRAVDU  SKVĚLÉ  MÍT  PENÍZE

Neomezené  peníze  za  neomezené  sebeuspokojení  jsou  konečným  cílem  každého,  kdo  touží  po  moci  –  a  věří,  že  je  jedním  z  
„Silných“.

Dosažení  tak  ohromujícího  cíle  by  vyžadovalo  stovky  let  pečlivého  plánování  –  a  pouze  vaše  velká,  velká,  velká,  pravnoučata  by  si  mohla  
užívat  jeho  konečných  výhod.

Řekněme,  že  už  víte,  že  na  světě  je  neuvěřitelně  velké  množství  zlata.

Svět  je  skutečně  na  dosah  ruky:  "Ten,  kdo  má  peso,  má  co  říct."

Přirozeně  byste  potřebovali  to  nejextrémnější  utajení,  jaké  si  lze  představit,  abyste  dosáhli  něčeho  takového  rozsahu,  rozsahu  a  složitosti.

Lidé  udělají  vše,  co  jim  řeknete,  jen  aby  se  k  vám  mohli  přiblížit  –  a  okusit  trochu  magie.  Mohli  byste  být  oškliví,  ale  teď  jste  nejžhavější  věc  ve  
městě  -  a  každý  chce  být  vaším  číslem  jedna.

Někteří  z  vašich  lidí  by  celý  život  trénovali,  aby  se  naučili  jeden  jazyk,  jen  aby  dělali  jednu  práci  v  utajení  –  a  možná  ani  nikdy  nedostanou  to  
správné  „okno“,  aby  mohli  využít  dovednosti,  pro  které  se  trénovali.  Může  trvat  roky,  než  si  špión  získá  něčí  důvěru  a  zjistí  ta  nejhlubší  
tajemství.

Stisknutím  tlačítka  můžete  vytvořit  moc,  bohatství  a  prestiž.  Pokud  o  tom  můžete  snít,  můžete  to  udělat.  Máte  skutečné  mistrovství  a  
nadvládu.

Budete  potřebovat  špionáž  na  vysoké  úrovni.  Budete  muset  ovládnout  každý  nový  podnik,  který  se  objeví,  a  to  jakýmikoli  prostředky.  
Mnoho  z  vašich  nejlepších  lidí  by  přišlo  o  život,  protože  by  se  pro  vás  snažili  získat  ty  nejcitlivější  informace.

Jakmile  získáte  schopnost  to  udělat,  stanete  se  konečným  kouzelníkem  --  ovládajícím  samotnou  podstatu  Vesmíru  v  jeho  fyzické  podobě.
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Vytvořte  něco,  co  skutečně  probudí  jejich  nejhlubší  pocity  vlastenectví  a  vášně.

Jakákoli  vláda,  vojenští  nebo  finanční  vůdci,  kteří  nesouhlasí  s  plánem,  jsou  ohroženi  nebo  zabiti,  aby  bylo  zajištěno,  že  všichni  jsou  na  
stejné  vlně.

Jakmile  budete  mít  kontrolu  nad  celosvětovým  kouzelnickým  tiskařským  lisem  ve  svých  rukou,  nezáleží  na  tom,  co  si  myslí  světoví  lídři  -  ale  
do  té  doby  byste  měli  lidem  poskytnout  skvělý  příběh.

Jinak  budete  vždy  zranitelní  vůči  tomu,  že  někdo  vytvoří  finanční  systém  krytý  zlatem.

Každý  vůdce,  který  s  plánem  souhlasí,  má  jistotu,  že  nakonec  přinese  mnohem  větší  hojnost  a  štěstí...  svět  bez  válek,  utrpení  a  zkaženosti.

Vojenské  invaze  budou  nezbytné,  aby  donutily  jednotlivé  držitele  zlata  nebo  dokonce  celé  národy,  aby  se  vzdaly  svého  majetku.

Navíc  musíte  nějak  přesvědčit  většinu  světových  vůdců,  že  je  v  jejich  nejlepším  zájmu,  aby  to  udělali  -  nebo  je  zabít,  pokud  s  tím  nebudou  souhlasit.

Nějak  musíte  vzít  to  zlato  "z  trhu"  a  schovat  ho  navždy  -  aniž  by  o  tom  veřejnost  vůbec  věděla.

To  vše  není  nic  jiného  než  propracovaná  jevištní  výprava  –  zatímco  skutečným  cílem  je  získat  všechno  jejich  zlato,  takže  si  můžete  
vytvořit  tolik  peněz,  kolik  chcete.

To  je  přesně  ono.  K  vytvoření  tohoto  nového  globálního  finančního  systému  budete  muset  použít  násilí.

Mezitím  tajně  říkáte  vůdcům  různých  národů,  že  tato  zvěrstva  jsou  ve  skutečnosti  smutným,  ale  nezbytným  klíčem  k  vytvoření  světového  míru,  

bezpečnosti  a  prosperity  –  a  k  zabránění  mnohem  větším  tragédiím.

Řekněme,  že  máte  také  velmi  dobrou  představu  o  tom,  kde  se  toho  nejvíce  nachází.

Své  zlato  vám  samozřejmě  nepředá  jen  tak  dobrovolně.  Budou  mít  ve  svých  domovech  zbraně  -  a  řeknou  vám,  abyste  přišli  vypáčit  zlato  z  jejich  
studených  mrtvých  rukou.

nepřítel.

NEZBYTNÉ  ZLO...  PRO  VĚTŠÍ  DOBRO

Jinak  by  se  mohli  spojit,  spojit  své  zdroje  a  zničit  vás.

Připravte  si  nějaké  pobuřující  atentáty  a  zvěrstva  proti  lidem,  kteří  vám  stojí  v  cestě.  Zjistěte,  na  koho  chcete,  aby  se  lidé  zlobili,  a  pak  obviňujte  

každou  ošklivou  věc,  kterou  jste  udělali,  na  svůj  nový,  vyrobený

Samozřejmě,  spousta  lidí  už  zlato  má.  Nemůžete  jim  dovolit,  aby  si  to  nechali,  pokud  chcete  vytvořit  svůj  kouzelný  tiskařský  stroj  na  peníze.

Když  obyčejní  lidé  vidí,  jak  dochází  k  násilí,  včetně  invazních  armád,  musíte  jim  poskytnout  přesvědčivé,  uvěřitelné  důvody,  proč  k  těmto  hrozným  
událostem  došlo.

MUSÍTE  POUŽÍVAT  NÁSILÍ

UCHOVÁVEJTE  TO  V  TAJNOSTI...  UCHOVÁVEJTE  TO  V  BEZPEČÍ

Nevědomé,  slintající  masy  slabých  by  okamžitě  ztratily  důvěru  ve  váš  tiskařský  lis...  a  spěchaly  by  hromadit  zlato.
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Dolar  jako  „globální  rezervní  měna“  se  nechal  vyvést  z  míry,  aby  rozpumpoval  vojenskou  mašinérii.

Všechno  toto  zlato  muselo  být  zabaveno  rozsáhlou  metodou  celosvětového  podvodu,  aby  se  připravila  cesta  pro  „Nový  světový  řád“  –  kde  
by  mohly  být  peníze  vytvořeny  ze  vzduchu.

Americké  dolary,  které  byly  přislíbeny  na  humanitární  programy  na  vybudování  rozvojových  zemí,  nikdy  nedorazily.

Tento  plán  na  Nový  světový  řád  jim  byl  předložen  jako  nutné  zlo...  v  jehož  pochopení  mohl  doufat  jen  někdo  na  jejich  proslulé  úrovni  moci  
a  vlivu.

Chcete-li  skutečně  porozumět  této  vysoce  tajné  bitvě,  která  vedla  k  „Biliónovému  soudnímu  sporu,  který  by  mohl  ukončit  finanční  
tyranii“ ,  musíte  se  vrátit  v  čase.

Místo  zlaté  éry  míru  a  prosperity,  kterou  očekávali  po  skončení  druhé  světové  války  a  podepsání  brettonwoodské  dohody,  se  svět  ponořil  
do  ještě  hlubších  hrůz.

Spojené  státy  a  Sovětský  svaz  se  vyzbrojovaly  k  úplné  jaderné  válce  a  planetárnímu  zničení.

Světoví  lídři  nejsou  géniové.  Jsou  to  často  obyčejní  lidé  s  obyčejným  intelektem,  kteří  náhodou  vyhráli  nebo  ukradli  volby.  Nebo  byli  
jednoduše  jmenováni  do  této  pozice  kvůli  tomu,  jací  byli  jejich  rodiče.

ASIE:  KDE  CELÝ  PŘÍBĚH  ZAČÍNÁ

V  roce  1954  se  77  „nezařazených“  národů  světa  jasně  cítilo,  že  byly  podvedeny.

Největší  tajemství  na  světě,  jak  jsem  nyní  zjistil,  je,  že  „zlato  je  hojné  jako  písek“.  To  je  samozřejmě  nadsázka,  ale  zřejmě  ne  o  moc.  Bylo  pro  
mě  opravdu  ohromující  odhalit  tyto  informace.

To  byl  slib.  To  byla  mrkev.  Nový  světový  řád...  míru,  prosperity  a  štěstí.  Všechno  to  skutečně  začalo  založením  Federálního  rezervního  
systému  v  roce  1913,  Bank  of  International  Settlements  v  roce  1921  a  Bretton  Woods  dohodou  v  roce  1944.

MYSLI  SE,  ŽE  BYLI  PODVEDENI

To  je  největší  tajemství.  Toto  je  skutečná  historie  globálního  finančního  systému.  Tohle  je  příběh,  který  mě  málem  zabil.  Toto  je  malá  
ochutnávka  toho,  jak  byl  plán  pro  globální  kontrolu  pečlivě  dodržován...  v  průběhu  stovek  let.

Všechno  se  nakonec  stane  Východem  proti  Západu  v  této  velkolepé  "Iluminátské"  hře  -  jak  teď  konečně  chápu.

Ano...  bylo  by  velmi  bolestivé  vytvořit  tento  nový  systém,  ale  jakmile  by  to  bylo  hotové,  životy  všech  by  byly  mnohem  lepší.

Tato  neviditelná,  zoufalá  bitva  pokračuje  dodnes.

Každý  světový  vůdce  je  nucen  činit  rozhodnutí,  která  by  mohla  zabít  nespočetné  množství  lidí,  aby  zajistila  zájmy  země  –  a  planety.  To  je  
život.  To  je  realita.  To  je  potřeba.  Tak  si  oblékněte  uniformu,  vysajte  ji  a  překonejte  ji.

Každý,  kdo  by  se  odvážil  zašeptat  o  tom,  co  se  děje,  by  byl  ohrožen  nebo  zabit.

Avšak  dříve  nebo  později,  jakkoli  by  to  bylo  ošklivé  a  děsivé,  by  si  uvědomili,  že  musí  jednat  ve  prospěch  většího  dobra  --  pro  děti  dětí  svých  
dětí.  A  věděli,  že  pokud  nebudou  souhlasit  s  plánem,  budou  zavražděni.

Nezúčastněné  země  chtěly  změnit  systém,  ale  neměly  vojenskou  sílu,  aby  udělaly  cokoli,  aby  to  zastavily.

Nepochybně  by  trávili  dlouhé  noci  v  posteli,  zírali  do  stropu  a  zmítali  se  ve  studeném  potu,  když  si  uvědomovali,  co  je  třeba  udělat.
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Bavlna  byla  také  klíčovým  asijským  dovozem.  Mohli  byste  vyrábět  oblečení,  které  by  bylo  mnohem  měkčí  a  pohodlnější  než  len  nebo  
vlna  a  mnohem  méně  náchylné  k  mačkání  než  len.

Po  mnoho  stovek  let  neměl  nikdo  na  Západě  ponětí,  jak  vyrobit  tak  jemnou  glazovanou  keramiku  -  i  když  to  nakonec  dohnali.

Pocit  nošení  nebo  tření  o  hedvábí  stačil  k  úplnému  vzrušení  –  a  navíc  to  bylo  velmi  drahé.

Začněme  uvažováním  o  bohatství.  Co  lidé  skutečně  považují  za  cenné?

ORIENTÁLNÍ  KOBERCE

Kombinací  těchto  dvou  technologií  lze  vyrobit  nádherné,  barevné  hedvábné  látky  s  neuvěřitelnými  vzory.

Měkkost  hedvábí  byla  přímo  spojena  se  sexuálním  potěšením.

CO  JE  PŘESNĚ  BOHATSTVÍ?

Jinak  vaše  talíře  a  misky  byly  pravděpodobně  vyrobeny  ze  dřeva,  kovu  nebo  kamene.

Asiaté  také  strávili  stovky  generací  hledáním  nejlepších  možných  barviv  –  což  jim  umožnilo  vyrábět  jasné,  živé  barvy,  které  nebyly  
dostupné  nikde  jinde  na  světě.

Pití  čaje,  které  je  tak  zásadní  pro  život  v  Evropě,  prostě  není  totéž  bez  bílých  keramických  šálků  –  které  lze  zakoupit  pouze  v  Číně.

Moje  vyšetřování  tohoto  příběhu  vedlo  k  přímým  hrozbám  proti  mému  životu,  které  předal  jeden  z  mých  nejlepších  zasvěcených.  Proto  
to  beru  velmi  vážně...  a  nechci  nic  vynechat.

Asiaté  objevili,  že  existuje  bílý  červ,  který  spřádá  vláknité  sítě  z  velmi  jemného  materiálu.  Tento  materiál  se  dal  shromáždit,  šetrně  vařit  a  
vyrobit  z  něj  odolné  oblečení,  které  bylo  extrémně  měkké  -  téměř  nadpřirozeně  měkké.

V  dávných  dobách  bylo  prostě  mít  sadu  z  pravého  porcelánu,  na  které  se  servíruje  večeře,  znamením,  že  jste  opravdu  žhaví.

Jsme  bombardováni  obrazy.  V  kterýkoli  den  můžeme  vidět  desítky  tisíc  různých  obrázků  krásných  věcí  a  krásných  míst...  to  vše,  aniž  
bychom  kdy  opustili  domov.

VŠECHNY  NEJLEPŠÍ  POTĚŠENÍ

Dodnes  mají  obyvatelé  Západu  hlubokou,  téměř  genetickou  vzpomínku  na  to,  jak  na  své  hosty  zapůsobit  „vylamováním  jemného  
porcelánu“.

Po  tisíce  let  vyráběla  Asie  nejuznávanější  věci  na  světě  –  včetně  věcí,  které  se  odvolávaly  na  ty  nejprvotnější  lidské  instinkty.

Asiaté  také  vyráběli  nejrůznější  druhy  keramiky,  včetně  neuvěřitelně  detailních  váz  malovaných  draky  v  plátkovém  zlatě.  Byly  také  
vytvořeny  propracované,  efektní  porcelánové  soupravy  s  použitím  technik  vypalování,  které  západní  svět  nezná.

Cokoli,  co  zvyšuje  naše  pohodlí  a  radost  ze  života,  je  bohatství.  Je  to  něco,  za  co  rádi  zaplatíme.

NÁDHERNÁ  KERAMIKA

Bohatství  se  neobjevuje  jen  ve  formě  komodit,  jako  je  zlato,  ale  také  ve  vysoce  kvalitních  produktech  různého  druhu.
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Nejen,  že  je  skořice  známým  afrodiziakem,  jen  si  vzpomeňte,  co  se  stane  s  téměř  každým  dezertem  s  trochou  skořice  přidanou  do...  
zejména  vařených  jablek.  Bez  tohoto  komplexního,  úžasně  svůdného  tónu  skořice  to  prostě  není  ono.

Příchuť  lékořice  pochází  z  anýzu...  který  pochází  z  Číny.  Nemyslete  jen  na  cukroví...  zelenina  ochucená  anýzem  je  výborným  
společníkem  k  jemným  masům,  jako  je  jehněčí  nebo  rybí.

Například  skořice  byla  ještě  před  několika  sty  lety  extrémně  vzácná  a  drahá.  Pocházel  z  kůry  stromu,  který  rostl  pouze  v  Asii.

Kdo  si  mohl  dovolit  cestovat?  A  i  kdybyste  šli  někam,  kde  to  bylo  krásné,  kolik  z  toho  výhledu  byste  si  opravdu  pamatovali,  jak  léta  
plynula?

byl.

Asie  měla  lahodné  koření,  které  nebylo  dostupné  nikde  jinde  na  světě  –  klíčové  ingredience,  které  dnes  považujeme  za  samozřejmost  
ve  večeřích  a  dezertech.

Nebyly  tam  žádné  obrázky.  Nebyly  žádné  filmy.  Nebylo  nic  vidět.  Pokud  jste  se  na  tato  krásná  místa  nevydali  osobně,  nic  pěkného  
jste  neviděli.  Doba.

Černý  pepř  byl  tak  milován,  že  v  západním  světě  je  stále  klišé  mít  ho  na  stole  hned  vedle  soli.  To  byl  nakonec  jediný  nejziskovější  a  
nejrozšířenější  asijský  export  koření  –  doslova  expedice  po  tunách.

Je  těžké  si  představit  život,  ve  kterém  by  jídlo  bylo  tak  nevýrazné  a  jednobarevné  jako  krajina  –  ale  je  to  tak

Zázvor  dodává  sladkým  i  slaným  pokrmům  lahodně  komplexní  zvuk.  Perník  nebo  zázvorové  sušenky  si  mohli  dovolit  jen  velmi  
bohatí.

Až  když  jsem  navštívil  Metropolitní  muzeum  umění  v  New  Yorku,  uvědomil  jsem  si,  proč  lidé  platí  tolik  peněz  za  obrazy...  za  starých  časů.

V  dnešní  době  bereme  chutě  jako  samozřejmost.  Lidé  by  se  doslova  zabili,  aby  se  dostali  do  rukou  těch  malých  nádob  v  naší  kuchyni,  
které  jsme  za  posledních  pět  let  ani  neotevřeli.

Představte  si,  že  poprvé  ochutnáte  chuť  chilli  papriček.  Nebo  osobité  kouzlo  koriandru  –  v  Mexiku  známého  jako  koriandr,  klíčová  složka  
při  výrobě  guacamole  a  burritos.

JÍDLO  BÝVALO  I  MONOCHROMATICKÉ

ZAMYSLETE  SE  NA  VŠECHNO  ASIJSKÉ  KOŘENÍ

Asiaté  vyráběli  koberce,  které  byly  extrémně  detailní,  barevné  a  krásné.  Každý  ji  musel  mít.  Stalo  se  ústředním  bodem  vašeho  
domova.  Mohli  byste  se  ztratit  v  kráse  jejích  vzorů  -  a  nechat  svou  mysl  unášet  do  jemnějších  světů.

V  té  době  nebyl  cukr  k  dispozici  kromě  asijské  koření.  Totéž  platí  pro  kávu.  Život  bez  asijského  zboží  prostě  nebyl  tak  sladký.

Když  v  dnešní  době  uvidíte  na  zemi  sklenici  se  skořicí,  pravděpodobně  ji  ani  neseberete.  Za  starých  časů  byste  to  popadli  a  běželi  
jako  čert.

Dalo  mi  hodně  práce  představit  si  svou  cestu  do  tak  nudného,  monochromatického  života  –  vidět  úplně  stejné  věci,  den  za  dnem  a  
nic  jiného.  Nic  hezkého.  Nic  zvláštního.  Jen  stejné  čtyři  dřevěné  stěny.

Životy  většiny  lidí  byly  příliš  uvězněny  v  každodenním  přežívání,  než  aby  kdy  viděli  něco  tak  majestátního,  jako  je  výhled  z  vrcholu  hory  
nebo  krásné  pobřeží.  Kdyby  měli  štěstí,  mohli  by  na  pár  týdnů  v  roce  vidět  barvu  čerstvých  jarních  květin  –  to  je  ono.

75

Machine Translated by Google



Nyní  si  představte,  že  se  tato  jídla  podávají  na  neuvěřitelném  porcelánu  se  zlatými  listy,  na  luxusním  stole,  který  je  posazen  na  
majestátním  orientálním  koberci  –  s  obrovskou  dračí  vázou  v  rohu  místnosti.

Kdo  ví,  jaké  druhy  divokého  sexu  a  mystických  snů  se  mu  budou  zdát,  až  tam  vejde  –  s  prostitutkami,  které  jste  si  pro  tuto  příležitost  najali?

Přemýšlejte  o  tom,  jak  mocné  je  podávat  někomu  jídlo  s  příchutěmi,  po  kterých  jeho  tělo  okamžitě  touží,  s  téměř  sexuálním  nutkáním  –  i  
když  je  nikdy  předtím  neochutnal.

Hřebíček  dodává  sladkým  i  slaným  pokrmům  úžasnou  jemnost.  Staly  se  nezbytným  doplňkem  šunky  před  jejím  opékáním  –  a  sušenky  a  
sladké  chleby  „poskakovaly“  způsobem,  který  nic  jiného  nedokázalo.  Pokud  byste  byli  opravdu  pobuřující,  mohli  byste  je  dokonce  kouřit  jako  
cigarety.

Jaká  show.

Lékořice.  hřebíček.

Jen  velmi  bohatí  si  mohli  zpestřit  své  ponuré  dny  těmi  nejlepšími  dezerty  –  a  nejlepšími  chutěmi  smíchanými  do  jejich  předkrmů  a  
hlavních  jídel.

V  thajské  restauraci  vás  oslní  tóny  limetkových  listů,  citronové  trávy,  thajské  bazalky,  kokosového  extraktu  a  galangalu.  Představte  si  
radost  z  toho,  že  si  po  dlouhém,  fascinujícím  dobrodružství  do  Asie  přivezete  tuto  chuť  domů.

Vodní  dýmka  ho  svými  pavoučími  pažemi  láká  do  opiového  doupěte.  Místnost  lemují  hedvábné  polštáře  a  závěsy  v  odporné  červené  a  
růžové  barvě,  zatímco  ve  vzduchu  líně  visí  téměř  absurdně  sladký  kouř.

Představte  si,  že  vyrazíte  na  večeři  i  s  několika  úžasnými  chutěmi,  které  jsem  právě  uvedl  výše  –  v  jinak  monochromatickém  světě.  
Jasmínový  čaj.  Skořice.  Cukr.  Zrzavý.  Pepř.  Kmín.  Káva.  Kari.  Kardamon.

Můžete  tam  také  zapálit  kadidlo,  aby  to  vonělo  ještě  extravagantněji.  Santalové  dřevo  bylo  dalším  velmi  drahým  a  velmi  vyhledávaným  
asijským  exportem.

A  TO  NENÍ  VŠECHNO

Pouze  ultrabohatí,  zlatem  posetí  obyvatelé  Západu  si  mohli  dovolit  mít  jídlo  nejlepší  chuti.

Po  té  lahodné  večeři  mu  krásná  žena  předá  jeho  neuvěřitelné  hedvábné  „kuřácké  sako“  –  prostě  sexy  asijský  hábit,  maskovaný  mužněji  
znějícím  jménem.

Podobné  požitky  byly  používány  k  přesvědčování  mužů,  aby  spáchali  vraždy  na  objednávku  za  úplatu,  bez  debat  -  v  Řádu  zabijáků.

PŘEDSTAVTE  SI  TU  SCÉNU  TEĎ

Pokud  váš  investor  stále  nebyl  připraven  podepsat,  nebylo  nic  jako  vykouřit  ho  vysokooktanovým  asijským  opiem  –  pradávným  předchůdcem  
moderního  heroinu.

A  pro  někoho,  kdo  žije  na  černém  čaji  „Earl  Grey“  jako  na  základní  životní  látce,  den  za  dnem,  si  představte,  co  změní  hru,  když  poprvé  popíjíte  
nápoj  uvařený  z  nejlepších  květů  jasmínu.

DROGY  A  PENÍZE

Mírně  funky  půvab  kmínu  může  oživit  maso  a  slané  chleby  -  zvláště  s  trochou  dobré  soli  a  některých  dalších  koření.  Spárujte  to  s  kari  listy,  
kardamonem  a  kurkumou,  také  jen  z  Asie,  a  teď  máte  opravdu  něco.

Pokud  si  chcete  vybudovat  své  postavení  a  moc  ve  světě  a  předvést  potenciálnímu  investorovi  do  svého  nejnovějšího  podniku  velkou  show,  byl  
by  to  skvělý  způsob,  jak  to  udělat.  "Kde  to  mám  podepsat?"

Muškátový  oříšek  byl  dalším  klíčovým  asijským  kořením  –  úžasným  doplňkem  mnoha  jídel.  Ochutnali  jste  někdy  vaječný  likér?  Celá  
ta  nádherná,  komplexní  chuť  je  díky  muškátovému  oříšku.
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Ani  on,  ani  jeho  společníci  nemluvili  s  Fulfordem  ani  nikým  jiným  na  veřejnosti  o  tom,  co  vědí  -  protože  je  to  příliš  nebezpečné.

To  není  náhodný  cizinec.  Jeho  bonafidy  jsou  dobře  zavedené  --  a  prozatím  musí  zůstat  v  anonymitě,  spolu  s  velkou  částí  svého  
příběhu.  Budu  mu  říkat  Jade  Lion.

Velmi  vysoce  postavený  asijský  insider  mi  však  nyní  o  tom  všem  poskytl  neuvěřitelné  nové  informace.

Nejkrásnější  a  nejprestižnější  ženy  z  nejproslulejších  rodin  v  zemi  by  se  všechny  chtěly  připojit  k  vašim  přepychově  bohatým  večírkům.

ZLATO  JE  VŠUDE

To  je  jeden  z  klíčových  způsobů,  jak  85  procent  světového  zlata  skončilo  v  Asii.

Když  jsem  dělal  s  Fulfordem  rozhovor  v  první  části,  jeho  zdroje  ho  informovaly,  že  toto  byl  hlavní  způsob,  jak  Asie  získala  všechno  
zlato.

Jedna  úžasná  večeře  podávaná  na  jemném  porcelánu  a  následná  after-party  v  opiovém  doupěti  by  mohla  prakticky  zaručit,  že  získáte  ty  
nejlepší  obchodní  smlouvy.

Zpočátku,  když  mi  můj  přítel  vyprávěl  tento  příběh,  znělo  to  příliš  dobře.  Příliš  snadné.  Příliš  pohodlné.  Ani  jsem  to  nebral  vážně.  
Vysmál  jsem  se  tomu.  Jakmile  však  byl  můj  život  ohrožen,  začal  jsem  dávat  pozor.

TAJNÉ  ASIJSKÉ  ZLATÉ  DOLY

Mluvil  jsem  s  tímto  novým  zasvěcencem  den  poté,  co  jsem  dostal  výhružku  smrtí,  pomocí  telefonu  mého  přítele  pro  bezpečnost.  
Položil  jsem  spoustu  otázek  a  dostal  jsem  celý  příběh  do  pečlivých  detailů.  Je  téměř  nemožné,  že  by  to  mohlo  být  nastavení,  které  
mě  krmilo  dezinformacemi.

ŽÁDNÉ  ZLATO,  ŽÁDNÉ  ŠTĚSTÍ

Ze  stejného  důvodu  skončila  velká  část  zlata  římské  říše  a  později  španělské  říše  v  Asii.

Kdyby  můj  přítel  neprobíral  můj  příběh  a  tajemství,  která  jsem  odhaloval,  pravděpodobně  by  nikdy  neslyšel  ani  slovo  o  vysoce  
nebezpečném,  skrytém  životě,  který  tento  muž  vedl  -  již  více  než  20  let.

JL  odhalil,  že  Čína  sedí  na  vrcholu  naprosto  kolosálního  zlatého  dolu.

Pokud  jsi  neměl  zlato,  poslali  tě  domů  s  prázdnou.

Tento  zasvěcenec  mě  nekontaktoval  přes  internet.  Můj  dobrý  přítel  mu  řekl  o  mně  ao  tom,  na  čem  jsem  pracoval,  během  nedávné  
cesty,  kterou  podnikl  po  Asii.  V  té  době  už  byli  přáteli  po  mnoho  let.

"Papírové  peníze?  Co  je  to?  Chceš  tohle  a  chceš  mi  dát  kousek  papíru?  Ty...  ty  se  odsud  sakra  dostaneš!"

JADE  LEV

Je  tu  ale  jeden  velký  problém.  Asiaté  odmítli  přijmout  cokoli  jako  platbu  kromě  zlata.  Žádný  obchod.  Žádný  barter.  Bez  peněz.  Ne,  nic.

Ukazuje  se,  že  v  Asii  jsou  masivní,  masivní  naleziště  zlata,  která  byla  držena  v  tajnosti  –  ale  více  o  tom  za  minutu.

Asie  měla  každou  vstupenku  do  ráje,  kterou  si  ultrabohatí  mohli  přát...  a  co  by  mohlo  mít  větší  cenu?
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Přístup  k  němu  má  jen  velmi  málo  lidí  –  a  je  to  v  drsné  horské  oblasti.

Někteří  jim  říkají  Dračí  rodina.  JL  říká,  že  si  prostě  říkají  Elders.

Nikdo  by  se  neodvážil  vyhrožovat  starším,  protože  mají  rozsáhlou  celosvětovou  síť  kontaktů  a  také  vojenskou  sílu  současné  čínské  vlády  
za  nimi.

Tajná  naleziště  zlata  procházejí  také  Kambodžou,  Laosem  a  dalšími  zeměmi  jihovýchodní  Asie.  Jako  by  doslova  stáli  a  chodili  po  zlatě.  Je  to  
všude.

Jedná  se  o  stejnou  skupinu,  která  byla  zodpovědná  za  stavbu  více  než  100  pyramid  v  provincii  Xian  v  Číně.

Císař  Qin,  první  z  Dračí  rodiny,  který  vládl  Číně,  nařídil,  aby  z  celé  jeho  armády  postavili  „Terra  Cotta  Soldiers“  –  každý  z  nich  zcela  
personalizovaný,  až  do  posledního  muže  –  a  pak  je  všechny  nechal  pohřbít  pod  jednou.  pyramid.

STARŠÍ

Podle  dalšího  zasvěceného  pracovníka  na  vysoké  úrovni,  který  potvrdil  mnohé  z  těchto  podrobností,  nyní  starší  žijí  v  zakázané  
zóně  Číny.  Je  velmi  vysoce  bezpečný  a  je  téměř  jako  národní  stát  sám  pro  sebe.

Toto  tajné  naleziště  zlata  se  dostalo  pod  kontrolu  tajemné  skupiny  známé  pod  různými  jmény...  skupiny,  která  stála  při  založení  dnešní  
Číny.
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Zeptal  jsem  se  JL,  zda  Starší  byli  přímými  potomky  lidí,  kteří  se  narodili  na  jiné  planetě  a  migrovali  sem.  Osobně  o  tom  
nic  neví  a  bylo  mu  řečeno,  že  jejich  nadpřirozená  délka  života  byla  způsobena  pouze  stravou  a  bylinkami.

To  by  mohlo  částečně  vysvětlit  jinak  směšně  znějící  myšlenku,  že  někteří  Starší  se  mohou  dožít  až  300  let.

Další  zasvěcenci  na  vysoké  úrovni  mi  odhalili,  že  Zemi  v  minulosti  kolonizovalo  pět  různých  skupin  mimozemských  
lidí.  Starší  jsou  zřejmě  žijícími  potomky  jedné  z  těchto  skupin.

Vím,  že  jsem  tě  tam  možná  ztratil.  Nedovolím  však,  aby  moje  osobní  předsudky  překážely  tomu,  abych  vám  oznámil  
pravdu,  jak  mi  to  řekl  Jade  Lion  a  další.

NEUVĚŘITELNÁ  DLOUHOVĚKOST

Větší  čínské  pyramidy  byly  zřejmě  postaveny  jako  přistávací  plošiny  pro  jejich  lodě.  Bylo  mi  řečeno,  že  pod  zemí  stále  
existují  rozsáhlé  sítě  krystalických  trubek,  které  tato  místa  spojují.

Jednomu  klíčovému  staršímu,  který  vyřizuje  žalobu,  o  které  se  chystám  diskutovat  –  lišící  se  od  stížnosti  za  bilion  dolarů  
zmíněné  v  první  části  –  je  podle  JL  zjevně  165  let.

JL  mi  řekl,  že  starší  jedí  extrémně  čistou  stravu  –  a  pěstují  speciální  bylinky  a  léky,  které  jim  propůjčily  neuvěřitelnou  
dlouhověkost.

BYLI  KOLONISTI?

Další  zasvěcenec  navrhl,  že  starší  mohou  mít  tajemství  o  léčivých  výhodách  zlata,  o  kterých  většina  lidí  ani  neví.
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Čínské  legendy  uvádějí,  že  pyramidy  postavili  „Starověcí,  kteří  sestoupili  na  Zemi  v  létajících  kovových  dracích“,  jak  odhaluji  v  The  
Source  Field  Investigations.

Opět,  podle  předních  zasvěcenců,  se  kterými  jsem  mluvil,  bylo  v  nedávné  době  pět  klíčových  skupin  imigrantů  mimo  planetu.

PĚT  KLÍČOVÝCH  KREVNÍCH  ŘÁDEK

Podobně  jako  v  parku  vybaveném  obytnými  vozy,  tyto  trubky  jim  umožnily  mít  vodovodní,  kanalizační  a  elektrické  přípojky,  když  přistály.  
Obranné  systémy  jejich  lodí  zajistily,  že  zůstanou  v  bezpečí  před  všemi  místními,  kteří  na  ně  budou  chtít  zaútočit.
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Nicméně  jsem  se  ho  také  zeptal,  zda  mají  Starší  kontakt  s  lidmi,  kteří  mají  pokročilou  technologii  a  nežijí  na  Zemi  –  možná  se  svými  
vzdálenými  příbuznými.

včetně  velkolepého  selhání  50  mezikontinentálních  balistických  střel  ve  Wyomingu,  během  kterého  bylo  nad  zařízením  viděno  
vznášet  se  UFO  doutníkového  tvaru.

Pamatujte  -  JL  neměl  žádné  osobní  znalosti  o  tom,  že  by  starší  byli  potomky  lidských  imigrantů  mimo  planetu.

Přejí  si,  aby  se  náš  svět  proměnil  v  mnohem  pozitivnější,  láskyplnější  a  prosperující  místo  pro  každého.

Tito  mimozemšťané  zjevně  spolupracují  s  Čínou  a  dalšími  národy,  aby  zajistili,  že  země  G5  „Ilumináti“  nemohou  naplnit  své  plány  globální  
dominance  a  genocidy.

Někteří  lidé  se  tomu  teď  možná  smějí,  ale  nemyslím  si,  že  jim  zbývá  spousta  času  na  to,  aby  o  těchto  věcech  nevěděli.

MAJÍ  SPOJENCE  MIMO  PLANETU  S  POKROČILOU  TECHNOLOGIÍ?

Dovolte  mi,  abych  jasně  řekl,  že  Starší  jsou  mírumilovní,  vysoce  vyvinutí  lidé.

Základní  podstatou  příběhu  bylo,  že  Federální  rezervní  systém  podělal  Čínu  –  a  při  těchto  jednáních  jim  bylo  řečeno,  že  pokud  nezaplatí  
a  nevzdají  se,  začnou  mimozemští  spojenci  Číny  systematicky  ničit  jejich  schopnost  ovládnout  planetu.

Jeden  z  mých  předních  zasvěcených  mi  řekl,  že  velké  kultury  na  budování  pyramid  v  Atlantidě  byly  založeny  lidmi  přistěhovalci,  kteří  sem  
přišli  z  jiných  světů.

Existuje  široká  škála  zdánlivě  nevysvětlitelných  selhání  vojenské  techniky,  které  lze  připsat  tomuto  --

Každá  z  těchto  skupin  se  stala  královskými  rodinami  ve  svých  příslušných  regionech.  Mají  tendenci  udržovat  své  pokrevní  linie  
nedotčené.

Je  také  možné,  že  bourci  samotní  nebyli  původně  na  této  planetě  –  a  možná  byli  dokonce  geneticky  upraveni,  aby  vykonávali  svou  
jedinečnou  cennou  službu.

Pokud  sledujete  můj  web,  víte,  že  tento  příběh  sleduji  od  října  2010,  kdy  to  všechno  doopravdy  začalo.

Možná  také  uvolnili  některé  ze  svých  technologií  lidem  -  včetně  technik  výroby  hedvábí  a  keramiky.

Údaje  společnosti  JL  nicméně  poskytují  ohromující  nový  kontext  příběhu  o  říjnovém  překvapení  v  Číně,  který  jsem  slyšel  od  svých  
zasvěcených.

Je  také  docela  možné,  že  starší  přinesli  mnoho  svých  oblíbených  věcí  ze  svého  domovského  světa.  To  může  vysvětlovat,  proč  tolik  skvělého  
koření  lze  nalézt  pouze  v  Asii  a  nikde  jinde.

ČÍNSKÉ  ŘÍJNOVÉ  PŘEKVAPENÍ

Osobně  o  tom  nic  neví,  ale  připustil,  že  nemusí  být  na  základě  „potřeby  vědět“  pro  takové  informace.

PŘINESTE  SI  SVÉ  OBLÍBENÉ  VĚCI

To  bude  jistě  jedna  z  nejpřekvapivějších  a  nejúžasnějších  věcí,  které  se  objeví,  jakmile  konečně  budeme  mít  Odhalení.
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Tento  případ  a  jeho  konečný  výsledek  je  zcela  oddělená  záležitost  od  soudního  sporu  za  bilion  dolarů,  o  kterém  jsem  se  zabýval  v  první  
části.

Podle  JL  má  Čína  stále  mnohem  více  zlatých  rezerv,  než  byla  schopna  vytěžit  za  posledních  několik  tisíc  let.

Život  každého  na  Zemi  se  dramaticky  zlepší,  pokud  je  pravda,  co  mi  Jade  Lion  říká.

Zřejmě  to  všechno  bude  všeobecně  známé  –  mnohem  dříve,  než  si  myslíme.

Kdyby  starší  odhalili  toto  tajemství,  možná  by  nebyli  schopni  udržet  iluzi,  že  zlato  je  vysoce  cenná  a  velmi  vzácná  komodita.

Měli  bychom  proto  očekávat,  že  k  velkým  změnám  dojde  „velmi,  velmi  brzy“.  [Augh...  je  tu  zase  to  "S  slovo"!!!]

KAŽDÉMU  SE  ZLEPŠÍ  ŽIVOT

Většině  lidí  s  otevřenou  myslí  je  zřejmé,  že  UFO  jsou  skutečné.  Příběh  za  nimi  zná  jen  velmi  málo  privilegovaných.  Udělal  jsem  
maximum,  abych  pro  vás  dal  všechny  kousky  dohromady.

UCHOVÁVEJTE  TO

JL  mi  však  říká,  že  od  loňského  prosince  denně  intenzivně  vyjednávají  a  téměř  všechny  detaily  jsou  nyní  vypracovány.

Starší  očividně  cítili,  že  pro  čínskou  národní  bezpečnost  je  životně  důležité,  aby  neprozradili,  kde  se  tato  obrovská  zásoba  zlata  nachází...  
nebo  kolik  ho  skutečně  mají.

Plán  okultních  zasvěcenců  zahrnoval  zinscenování  hromadné,  falešné  mimozemské  invaze  za  použití  pokročilé  technologie.  To  už  není  
možné.

Rozsudek  zněl  na  286  bilionů  dolarů.  Federální  rezervní  systém  od  té  doby  velkou  výplatu  oddaluje.

Jiný  zasvěcenec  označil  čas,  do  kterého  se  chystáme  zamířit,  jako  „bod  resetování“  –  a  řekl,  že  má  obrovský  význam  pro  život  na  
Zemi.

Starší  měli  klíčovou  strategickou  výhodu  v  tom,  že  měli  téměř  neomezenou  zásobu  jediné  věci,  na  které  se  všichni  na  světě  shodli,  byly  
„skutečné  peníze“.

Tato  nová  čísla  velmi  dobře  zapadají  do  načasování  říjnového  překvapení  v  Číně,  jak  jsem  o  něm  informoval  na  této  webové  stránce  -  ačkoli  
JL  nikdy  žádný  z  těchto  článků  nečetla,  ani  o  něm  nic  nevěděla.

Jiní  přední  zasvěcení  však  od  té  doby  potvrdili,  že  je  to  velmi  reálné  a  pravděpodobně  to  bude  zveřejněno  na  jaře.

Jen  za  poslední  rok  byl  hlavní  kontakt  Starších  pětkrát  zastřelen.  Starší  zažalovali  rodiny  Federálního  rezervního  systému  v  září  2010  za  
smlouvy  o  zlatě  staré  stovky  let  u  tajného  světového  soudu  v  rámci  BIS  –  a  starší  v  prosinci  vyhráli.

Na  druhou  stranu  k  soudnímu  sporu  za  286  bilionů  dolarů  došlo  v  utajení  –  a  v  tuto  chvíli  nemám  jak  dokázat,  že  je  to  pravda.

JL  se  nikdy  s  žádným  ze  starších  osobně  nesetkal.  Je  však  v  kontaktu  s  někým,  kdo  s  nimi  žije  a  spolupracuje  přímo  s  rodinami  Federálního  
rezervního  systému  prostřednictvím  Bank  of  International  Settlements.

Soudní  proces  za  bilion  dolarů  je  dokonale  prokazatelný  a  veřejně  evidovaný.

OHROMUJÍCÍ  OSADA
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Sérií  pěti  aktů  kolem  roku  1670  král  Karel  II  poskytl  [Východoindické  společnosti]  práva  na  autonomní  územní  akvizice,  razit  peníze,  velet  

pevnostem  a  jednotkám  a  uzavírat  spojenectví,  vést  válku  a  mír  a  vykonávat  občanskou  i  trestní  jurisdikci  nad  získanými  oblastmi.[14]

Lidé,  kteří  stáli  za  Americkou  revolucí,  měli  zjevně  svůj  vlastní  program,  jak  nyní  víme  –  ale  k  vytvoření  masivního  rozvojového  projektu  v  tak  rozsáhlém  

měřítku  potřebovali  investora...  s  hlubokou  kapsou.

Věci  se  rychle  staly  krvavými  a  ošklivými.  Angličané  dosáhli  rozhodujícího  vojenského  vítězství  proti  Portugalcům  v  bitvě  u  Swally  v  roce  1612  a  jejich  

moc  poté  rostla  mnohem  rychleji.  Jak  se  píše  na  Wikipedii,

SPOJENÉ  STÁTY:  NEJVĚTŠÍ  ASIJSKÁ  INVESTICE  V  HISTORII  ZEMĚ

Holanďané,  Portugalci  a  Britové  ji  koncem  16.  století  prosazovali  o  nadvládu  nad  nesmírně  výnosným  asijským  obchodem  s  kořením.  Věci  začaly  být  vážné  

kolem  roku  1600,  kdy  se  vytvořila  anglická  Východoindická  společnost.

Holanďané  založili  v  roce  1602  Nizozemskou  východoindickou  společnost  jako  obranný  protitah  proti  této  masivní  přesilovce.

To  by  mohlo  vysvětlovat,  proč  se  jiní  zasvěcení  škrábali  na  hlavě  a  říkali,  že  pokud  takové  tajné  doly  skutečně  existovaly,  určitě  o  nich  měli  vědět.

INVESTICE  V  „NOVÉM  SVĚTĚ“  PRO  VYROVNÁNÍ  ROVNICE  VÝKONU

PROČ  BUDOVAT  SPOJENÉ  STÁTY?

JL  mi  řekl,  že  Asiaté  tajně  financují  budování  a  rozvoj  Spojených  států  -  dlouho  před  americkou  revolucí  v  roce  1776.

Je  také  možné,  že  starší  přinesli  technologii  syntetizující  zlato  a  používají  ji  dodnes.

Amerika  byla  vzpourou  proti  koloniální,  imperiální  a  monarchické  nadvládě  v  Evropě  –  a  Asiaté  to  považovali  za  velmi  nezbytnou  investici  pro  svou  vlastní  

bezpečnost.

hrozba.

Podle  JL  je  největším  tajemstvím  Spojených  států,  že  vše  bylo  vybudováno  z  asijských  peněz  --  přímo  od  Starších.

To  vše  se  dělo  přímo  na  čínském  dvorku  –  a  do  roku  1670  to  bylo  všechno  „legální“.  Starší  z  toho  měli  zjevně  velké  obavy  –  a  potřebovali  něco  udělat,  aby  

vytvořili  účinný  odpor  proti  tomuto  zasahování.

Očividně  ne.  Bez  zlata,  které  tajně  zálohovalo  emisi  americké  měny,  by  si  nikdy  nemohli  dovolit  růst  tak  rychle.  Byla  by  to  obrovská  bublina,  které  by  

neustále  hrozilo  zničení.

Vytvořili  korporaci,  která  se  stala  úplným  národem  sama  pro  sebe  –  raným  předobrazem  světa,  ve  kterém  dnes  žijeme.  Východoindická  společnost  

mohla  tisknout  své  vlastní  peníze,  vyhlásit  válku,  převzít  jakoukoli  zemi,  kterou  chtěla,  a  stanovit  všechna  pravidla  –  bez  dohledu.

Angličané  v  podstatě  napadali  Asii,  kousek  po  kousku  –  protože  tam  byly  všechny  peníze.

Je  to  opravdu  tak  jednoduché  jako  představa,  že  měli  spoustu  půdy,  kterou  by  přeměnili  na  přírodní  zdroje  –  a  tedy  ekonomickou  sílu?

Jak  se  Spojené  státy  změnily  z  pouhých  několika  chátrajících  kolonií,  kde  se  lidé  zoufale  snažili  vydělat  si  na  živobytí,  k  tomu,  aby  se  staly  přední  světovou  

supervelmocí?
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http://cs.wikipedia.org/wiki/First_Transcontinental_Railroad_%28North_America%29

Vůbec  se  jim  neříkalo  „Coolies“:

Do  Spojených  států  byly  běžně  posílány  lodě  zlata,  v  průměru  2000  metrických  tun  na  cestu.  Toto  zlato  bylo  tajně  používáno  jako  kolaterál  

ministerstvem  financí  Spojených  států  k  emisi  měny  –  financování  nebývalé  průmyslové  expanze.

"NEBESKÉ"

Váš  učitel  dějepisu  vám  pravděpodobně  nikdy  neřekl,  jak  tehdy  všichni  tyto  čínské  dělníky  vlastně  nazývali.

Věděli,  že  bude  trvat  mnoho  let,  než  vybudují  Spojené  státy  do  bodu,  kdy  budou  samy  o  sobě  plně  soběstačné  a  ziskové  –  ale  bylo  nutné  

vyrovnat  mocenskou  rovnici  ve  světě.

tradiční  jméno

Realita  je  velmi  odlišná.  "Coolies"  nebyli  vůbec  otroci.  Byli  to  vysoce  kvalifikovaní  profesionální  stavitelé  vyslaní  z  Asie.  Číňané  nevěřili  Američanům,  

že  tuto  práci  zvládnou.  Poslali  sem  své  vlastní  lidi,  aby  se  ujistili,  že  všechno  půjde  hladce.

Otcové  zakladatelé  podepsali  samostatné  tajné  smlouvy  pro  každou  zásilku  zlata,  kterou  obdrželi.  Starší  plně  očekávali,  že  budou  splaceni  za  zlato,  

které  rozesílali...  včas.

Slangový  název  pro  tyto  dělníky  byl  „Coolies“.  Zjevně  byli  nejlepší  ve  shazování  lan,  zasazování  dynamitu  do  děr  vysekaných  ve  skále,  zapalování  

dynamitu  a  šplhání  zpět  po  lanech  dostatečně  rychle,  aby  je  nevyhodili  do  povětří.

Nebeský[1]  byl  termín  používaný  k  popisu  čínštiny  emigranti  do  Spojených  států  amerických,  

Kanady  a  Austrálii  v  průběhu  19.  století.  Termín  byl  široce  používán  v  populárních  masmédiích  dne .  [2][3]  Termín  je  z  Nebeské  říše  

(Tianchao  Daguo  [ ]),  pro  Čínu.[4]

Pokud  nedáváte  pozor  v  hodinách  americké  historie,  můžete  snadno  propásnout  ten  den,  kdy  váš  učitel  mluví  o  tom,  jak  čínští  „otroci“  byli  z  

velké  části  zodpovědní  za  vybudování  první  transkontinentální  železnice  v  letech  1863  až  1869.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Celestial_%28Chinese%29

TRANSKONTINENTÁLNÍ  ŽELEZNICE  –  KLÍČOVÁ  ASIJSKÁ  INVESTICE

I  když  se  zpočátku  myslelo,  že  jsou  příliš  slabí  nebo  křehcí  na  to,  aby  vykonávali  tento  typ  práce,  po  několika  prvních  dnech,  kdy  byli  

Číňané  na  lince,  padlo  rozhodnutí  zaměstnat  tolik  lidí,  kolik  jich  bylo  v  Kalifornii  (kde  většina  byli  nezávislí  těžaři  zlata  nebo  v  odvětvích  

služeb,  jako  jsou  prádelny  a  kuchyně).  Mnohem  více  jich  bylo  dovezeno  z  Číny.

Toto  tajné  nahromadění  dosáhlo  svého  vrcholu  v  roce  1800.  Téměř  celé  století  mi  bylo  řečeno,  že  Spojené  státy  dostávají  až  dva  tisíce  metrických  

tun  zlata  měsíčně.  Každá  loď  vytvářela  zcela  samostatnou  smlouvu  a  dluh,  který  měl  být  splacen.

Stupeň  středního  Pacifiku  byl  postaven  především  mnoha  tisíci  emigrantů  z  Číny ,  kteří  byli  v  té  době  běžně  označováni  jako  „nebešťané“ .  

a  Čína  jako  „Nebeské  království“.

Spojené  státy  se  postaraly  o  to,  aby  žádné  ze  zlata  nerozdaly.  Postupem  času  byl  tajně  ukryt  v  Mexiku  a  jinde  -  včetně  míst  v  Asii,  na  kterých  se  

vzájemně  dohodli  na  bezpečném  uchování.
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AMERICAN:  "Cože?"

NEBESKÉ:  (usmívá  se)

Abychom  měli  naprosto  jasno  v  tom,  co  toto  slovo  znamená,  vyhledejme  slovo  „Celestial“  na  dictionary.com:

Představte  si  tuto  scénu  v  roce  1800.  Proč  by  jinak  vybrali  takové  jméno?

AMERICAN:  "Proč  si  říkáte  Nebešťané?"

OK,  POČKEJ  MINUTKU...  CO  VLASTNĚ  ZNAMENÁ  „NEBESKÉ“?

Byli  hrdí  na  to,  že  přišli  z  nebe  --  z  „vesmíru“.  Nebesa.  Další  planeta  podporující  lidský  život.  Možná  jsme  ztratili  všechny  
psané  i  mluvené  záznamy  o  naší  „rozšířené  rodině“,  ale  to  neznamená,  že  jsme  sami.

Nebeští.  Nebeské  království.  Nebeská  říše.  Velmi  zajímavé.

Není  tak  těžké  přijít  na  to,  že  název  „Celestials“  a  „Celestial  Kingdom“  byl  vybrán  pro  jednoduchý  účel.

1.  týkající  se  nebe  nebo  viditelného  nebe.  2.  
týkající  se  duchovního  nebo  neviditelného  nebe;  nebeský;  božský:  nebeská  blaženost.  3.  
nebeské  navigace  nebo  s  ní  související :  nebeská  oprava.  4.  (počáteční  velké  písmeno)  
bývalého  čínského  impéria  nebo  čínského  lidu  nebo  se  k  němu  vztahuje.

Další  součástí  tohoto  odkazu,  který  se  přenesl  až  do  moderní  doby,  o  čemž  si  toho  uvědomuje  jen  velmi  málo  lidí,  je  jedna  z  
největších  čajových  společností  na  světě,  která  je  pojmenována  po  Nebeských  –  odvolává  se  na  všechna  tajemství  a  zázraky  
obchodu  s  kořením:

přídavné  jméno

AMERICAN:  (Nevěřícně  se  směje.)  "OK.  Riiight."

nebeský  [suh-les-chuh  l]  Zobrazit  IPA

CELESTIAL:  (Ukazuje  k  nebi  a  znovu  se  usměje.)

http://dictionary.reference.com/browse/celestial
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I  když  čínská  práce  přispěla  k  vybudování  první  transkontinentální  železnice  ve  Spojených  státech  a  kanadské  tichomořské  železnice  v  západní  Kanadě  bylo  

čínské  osídlení  po  dokončení  stavby  odrazeno.

TVOŘENO

http://cs.wikipedia.org/wiki/Coolies

Transkontinentální  železnice  explodovala  na  dohled  a  otevřela  rozvoj  těchto  rozsáhlých  území  nebývalou  rychlostí.

NEBEŠTI  ZASTAVILI  VŠECHNY  ZÁSILKY  ZLATA,  DO  BYLA  FEDERÁLNÍ  REZERVY

Nebeští  si  pravděpodobně  uvědomili,  že  byli  zrazeni  krátce  po  dokončení  transkontinentální  železnice.  Jakmile  USA  zprovoznily  tento  kritický  kus  

infrastruktury,  pokusily  se  všechny  Nebešťany  vykopnout.

Udělali  to  tím,  že  přijali  pejorativní  termín  „Coolies“,  přerámcovali  je  na  „otroky“  a  schválili  zákony,  které  jim  zakazují  žít  ve  Spojených  státech:

Nebeští  tajně  budovali  Ameriku  jako  obrovskou  průmyslovou  velmoc.  Neměli  v  úmyslu  vyhodit  své  peníze.  Cílem  bylo  rozvíjet  Ameriku,  dokud  nebude  

dostatečně  zisková,  aby  splatila  všechny  původní  investice.

SPOJENÉ  STÁTY  NÁVODY  NA  ZRADU

BUDOVÁNÍ  AMERIKY  JAKO  INVESTICE  –  OD  KTERÉ  OČEKÁVALI  NÁVRATNOST

Peníze,  které  vydělali,  a  zboží,  které  vyrobili,  pak  mohly  být  poslány  zpět  do  Asie  na  splacení  půjček.

Podle  ústavy  státu  Kalifornie  (1879):

Jakmile  se  Amerika  vybudovala  jako  průmyslová  velmoc,  mohla  prodávat  produkty  a  vyvážet  je  do  zbytku  světa.

Nehledě  na  takové  pokusy  omezit  příliv  levné  pracovní  síly  z  Číny,  od  70.  let  19.  století  čínští  dělníci  pomáhali  budovat  rozsáhlou  síť  hrází  v  deltě  řeky  

Sacramento-San  Joaquin.  Tyto  hráze  vytvořily  tisíce  akrů  úrodných  bažin  k  dispozici  pro  zemědělskou  výrobu.

To  je  jádro  rozsudku  ve  výši  286  bilionů  dolarů,  který  byl  loni  v  prosinci  nalezen  proti  Federálnímu  rezervnímu  systému,  podle  JL.

čínské  imigrace  do  Spojených  států.

Kalifornský  Anti-Coolie  Act  z  roku  1862  a  federální  čínský  zákon  o  vyloučení  z  roku  1882  přispěla  k  omezení

Asiaté  měli  písemné  smlouvy  na  každou  zásilku  zlata,  která  přišla.  Existuje  obrovské  množství  nevyřízených  smluv  na  stavbu  železničního  

systému.  Všechny  je  ještě  potřeba  splatit.

Bez  těchto  masivních  dodávek  zlata  přicházejících  každý  měsíc  by  Amerika  nikdy  nemohla  zažít  tak  ohromující  ekonomický  boom.  Jejich  měna  by  byla  

postavena  na  horkém  vzduchu,  hyper-nafouknutá  a  prasklá  -  což  by  způsobilo,  že  se  Sen  zřítil  na  zem.

Asijský  kuliismus  je  formou  lidského  otroctví  a  je  v  tomto  státě  navždy  zakázán  a  všechny  smlouvy  o  kuliské  
práci  budou  neplatné.

Všechny  společnosti  nebo  korporace,  ať  už  jsou  založeny  v  této  zemi  nebo  v  jakékoli  cizí  zemi,  za  dovoz  takové  
pracovní  síly  budou  podléhat  takovým  sankcím,  jaké  může  stanovit  zákonodárce.[9]

Přítomnost  cizinců,  kteří  se  nemohou  stát  občany  Spojených  států  je  prohlášeno  za  nebezpečné  pro  blaho  
státu  a  zákonodárný  orgán  bude  odrazovat  od  jejich  přistěhovalectví  všemi  prostředky,  které  má  v  moci.
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Ve  třetím  díle,  který  vydám  co  nejdříve,  se  vrátím  k  našemu  ústřednímu  tématu,  které  je  daleko  dokumentovatelnější  --  jak  se  
"Ilumináti"  pokusili  překročit  Nebeské,  vytvořili  celosvětový  magický  tiskařský  lis  a  téměř  uspěl.

Doděláváme  část  III.  Toto  je  VELMI  významný  a  obsáhlý  článek  z  důvodů,  které  nemohu  prozradit,  ale  měl  by  být  zjevný  během  přiměřené  
doby.

Tady  se  zastavíme  –  jen  abyste  měli  co  číst,  zatímco  já  pokračuji  v  práci.

Nebešťané  si  očividně  nebyli  vědomi  skutečnosti,  že  Federální  rezervní  systém  byl  viditelným  projevem  plánu,  který  existoval  
přinejmenším  od  18.  století  –  jak  přesvědčivě  ukážu  ve  třetí  části.

JL  mi  řekl,  že  starší  mají  plnou  podporu  a  podporu  čínské  armády  –  a  tento  masivní,  nesplacený  americký  zlatý  dluh  způsobuje  
„naprostý  teror“  ve  vládních  síních.

Vědí,  že  se  to  musí  dostat  na  veřejnost  –  a  brzy  –  a  jakmile  se  to  stane,  lidé  budou  tak  naštvaní,  že  se  skutečně  bojí  o  své  životy.

Všechny  dodávky  zlata  byly  v  tuto  chvíli  zastaveny.  Úvěr  byl  stále  poskytován  na  předběžném  základě,  ale  již  ne  ve  formě  jakýchkoliv  
tvrdých  aktiv,  jako  je  zlato.

Nicméně  důvěryhodnost  Jade  Lion  mi  byla  pevně  stanovena  –  a  to  spojuje  dohromady  mnoho  různých  dílků  skládačky,  o  kterých  vím  
už  léta.  Připadá  mi  to  docela  fascinující  –  a  za  pochodu  s  vámi  sdílím  proces  objevování.]

Tyto  zásilky  mohly  pocházet  ze  samostatné  frakce  Dračí  rodiny,  nebo  to  může  být  jen  tím,  že  JL  o  tomto  aspektu  plánů  Starších  neví.

AKTUALIZACE  NEDĚLE  1.  LEDNA  2012  --  SKORO  TAM

Podle  JL  si  Celestials  plně  uvědomili,  že  byli  v  háji  v  roce  1911,  když  Spojené  státy  podnikaly  odvážné  kroky  k  vytvoření  Federálního  
rezervního  systému.

JL  si  není  vědoma  žádných  zásilek  zlata,  které  byly  v  roce  1938  odeslány  do  USA  k  bezpečnému  uchování.

Jsem  si  také  vědom  toho,  že  jen  velmi  málo  ze  zasvěcených  svědectví,  které  jsem  zde  sdílel,  lze  v  tomto  bodě  doložit  dokumentovatelnými  
údaji.  Udělal  jsem,  co  bylo  v  mých  silách,  abych  propojil  body  s  vnějšími  zdroji,  kdekoli  to  bylo  možné.

V  první  části  jsme  popsali,  jak  dynastie  Kuomintang  v  Číně  přesunula  zlato  na  Tchaj-wan,  aby  ho  ochránila  před  krádeží  Japonci  v  
programu  drancování  „Zlatá  lilie“.

Nesnažím  se  říct,  že  jedna  skupina  má  pravdu  a  druhá  se  mýlí.  Pouze  vám  předkládám  informace,  které  dostávám,  a  balím  je  tím  nejlepším  
možným  způsobem,  abyste  si  mohli  udělat  vlastní  názor.

JEŠTĚ  DŮLEŽITÁ  POZNÁMKA  NA  STRANU

[ZŘEKNUTÍ  SE  ODPOVĚDNOSTI:  Mějte  na  paměti,  že  Keenan  a  Scott,  osoby  jmenované  v  soudním  sporu  za  bilion  dolarů,  neznají  informace  
poskytnuté  JL.  Nechci  nijak  snižovat  jejich  důvěryhodnost.  Nemají  žádné  znalosti  o  mimozemšťanech,  kterých  jsem  si  vědom  já.

POKRAČOVÁNÍ  –  VE  TŘETÍ  ČÁSTI!

Teď  by  vám  mohlo  být  jasnější,  že  jít  za  zlatem  znamenalo  jít  po  Nebešťanech.

Konečným  cílem  bankéřů  Federálního  rezervního  systému  a  tajné  společnosti,  které  byli  součástí,  bylo  přesně  to,  co  jsem  řekl  dříve:  
odstranit  zlatý  standard  a  vytvořit  neomezené  množství  „bublinových  peněz“.
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Má  velké  štěstí,  že  měl  docela  lehká  zranění  a  bude  v  pořádku.  Přesto  má  velké  bolesti  a  většinou  zůstává  v  posteli.

Zajímavé  a  možná  i  významné  je,  že  necelých  24  hodin  předtím,  než  tento  příběh  vypukl  na  internetu,  jednoho  z  hlavních  organizátorů  
„skutečných“  Monackých  dohod  srazilo  auto  a  jen  o  vlásek  vyvázl  životem.

TOTO  JE  HOAX.  Nyní  jsem  v  přímém  kontaktu  s  vrcholnými  lidmi  organizující  alianci  122  národů,  o  kterých  jsme  mluvili,  v  důsledku  toho,  že  
jsem  se  hluboce  zapojil  do  vyšetřování  a  psaní  o  soudním  sporu  -  a  řekli  mi,  že  tento  příběh  není  pravdivý.

Počet  národů,  které  byly  vybrány  –  konkrétně  130  –  je  příliš  blízko  číslu  Monackých  dohod  na  to,  aby  byl  náhodný.

Jak  již  bylo  řečeno,  Kerry  Cassidy  ručila  za  legitimitu  muže,  který  informace  poskytl.  To  by  znamenalo,  že  ten,  kdo  mu  to  řekl,  mu  lže.

Moderátoři  mě  informovali,  že  jsme  zaplaveni  komentáři  od  lidí,  kteří  odkazují  na  příběh  na  Conscious  Media  Network  o  někom,  
kdo  tvrdí,  že  zastupuje  alianci  130  zemí,  která  zahájí  nový  finanční  systém.

Žádná  míra  negativních  komentářů  nebude  dostatečná  k  tomu,  abych  to  přinutil  zveřejnit  dříve,  než  to  bude  správné.  Bylo  by  lepší,  kdyby  
mě  lidé  nedrželi  v  očekávání  termínů,  protože  to  není  zdaleka  obyčejný  článek.  Jedná  se  o  čtvrtinu  velikosti  SFI  a  stejně  tak  komplexní.

„Stará  garda“  nebyla  na  tyto  schůzky  ani  POZVÁNA  –  a  pokud  se  někdo  z  nich  objevil,  byli  odmítnuti.  Fulford  to  vše  v  té  době  
zdokumentoval.

Mám  několik  skupin  pracujících  na  záchraně  naší  planety,  které  velmi  doufají,  že  to  bude  mít  dopad.  Některý  obsah  byl  přidán  na  konkrétní  
žádost.  Prosím,  pomozte  šířit  slovo  široko  daleko,  jakmile  bude  zveřejněno.

Takže  ano...  Jsem  v  pořádku  a  pracuji  rovnou  přes  prázdniny,  i  když  pomaleji  než  v  jiných  obdobích  roku.

Protože  jsem  v  přímém  kontaktu  s  organizátory  Monackých  dohod  –  aliance  122  zemí  –  dovolte  mi  říci  toto:

Myslím,  že  s  tím  budete  všichni  velmi  spokojeni.  Nesnáším  pracovat  pod  takovým  časovým  tlakem.  Za  poslední  týden  jsem  třikrát  omdlel  
vyčerpáním,  včetně  jedné  noci,  kdy  jsem  se  probudil  ve  3:45  se  rozsvícenými  světly  a  oblečením  a  ležel  jsem  na  posteli.

Výše  uvedené  komentáře  vzbudily  pozornost,  protože  jsme  stále  zaplaveni  lidmi,  kteří  odkazují  na  tento  rozhovor,  jako  by  to  byla  pravda.

FINANČNÍ  TYRANIE  má  nyní  až  125  rukopisných  stran.  Toto  je  můj  ekvivalent  pro  "teorii  spiknutí",  jako  byla  Source  Field  Investigations  
pro  vědu  o  vědomí.

DALŠÍ  AKTUALIZACE,  STEJNOU  NOC

AKTUALIZACE  ÚTERÝ  1.  10.  2012  --  SKORO  TAM

Každopádně  mým  cílem  je  mít  nový  článek  co  nejdříve.  Zůstaňte  naladěni!

To  vše  je  pro  mě  jen  dalším  důkazem  toho,  že  negativní  elita  je  na  poslední  chvíli  a  podniká  zoufalé  kroky,  aby  odvrátila  svou  nevyhnutelnou  
porážku.

Je  možné,  že  právě  jednáme  s  někým,  kdo  hledá  publicitu.  Je  také  možné,  že  to  má  za  cíl  odvést  pozornost  lidí  od  skutečného  problému  a  
udělat  to  způsobem,  který  lze  zdiskreditovat,  takže  lidé  skutečnému  příběhu  nevěří.
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Sekce  jedna  –  Poražení  největšího  utajení  všech  dob

FINANČNÍ  TYRANIE:  Porážka  největších

http://divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny
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Poznámka:  Můžete  citovat  úryvky  z  tohoto  vyšetřování  a  znovu  je  publikovat  na  svém  blogu,  ale  nezveřejňujte  znovu  celé  vyšetřování,  
protože  mohou  být  nutné  další  aktualizace  a  „vylepšení“.  Místo  toho  prosím  propojte  své  čtenáře  zpět  s  originálem.  Dík!]

Toto  vyšetřování  odhalí,  kdo  jsou  pachatelé  a  co  můžeme  udělat,  abychom  problém  vyřešili.

Rok  2012  začal  jako  rok  nekontrolovatelné  paranoie  a  beznaděje  na  internetu  a  v  mainstreamových  médiích.

Zdá  se,  že  ekonomika  je  v  hrozné  situaci  –  připravena  přejít  přes  útes  do  propasti,  jen  málokdo  si  může  dovolit  uvažovat.

JEN  V  NEJLEPŠÍM  ČASU

KONEČNÁ  VERZE  2/9!  Aliance  122  zemí  podporuje  žalobu,  která  by  mohla  osvobodit  Zemi  od  finanční  tyranie.

[Poznámka:  Nejnovější  aktualizace  těchto  prvních  šesti  sekcí  byly  zveřejněny  v  neděli  29.  ledna.  Zbývající  čtyři  oddíly  musely  být  
publikovány  samostatně,  z  důvodu  omezení  velikosti  naší  databáze.

Cover-up  všech  dob
Napsal  David  WilcockPátek,  13.  leden  2012  13:13
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Naše  první  oznámení  a  potvrzení  této  žaloby  již  obdržela  více  než  650  000  přístupů,  34  000  lajků  na  Facebooku  a  1  000  písemných  

komentářů,  když  zveřejňujeme  toto  konečné,  dokončené  vyšetřování.

Bylo  by  to  nejdramatičtější  veřejné  odhalení  skupiny  odpovědné  za  tuto  Finanční  tyranii  od  počátku  19.  století  –  jak  uvidíte.

Současně  jsou  podnikány  velmi  agresivní  a  do  očí  bijící  kroky  k  zahájení  třetí  světové  války  na  Blízkém  východě  --

http://divinecosmos.com/media/Keenan_complaint_11-23-2011_SDNY.pdf

Mějte  na  paměti,  že  důkazy  podporující  tuto  žalobu,  budou-li  zveřejněny,  zcela  odhalí  to,  co  se  dělo  na  nejvyšších  úrovních  -  samotnými  lidmi,  

kteří  mluví  svými  vlastními  slovy.

Dne  19.  prosince  2011  Británie  oznámila,  že  se  odmítne  zúčastnit  této  pomoci ,  což  ukazuje,  jak  napjatá  a  nejistá  situace  ve  skutečnosti  je.

Ben  nechal  Davida,  aby  mě  nasměroval  na  "Nežádoucí  zpravodajské  informace"  webové  stránky,  které  obsahují  extrémně  citlivé  
dokumenty.  Byl  jsem  ohromen,  když  jsem  si  prohlížel  tuto  webovou  stránku,  vzhledem  k  tomu,  že  mi  bylo  řečeno,  že  je  smrtelně  nebezpečné  
zveřejňovat  obrázky  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému,  o  kterých  budeme  diskutovat.

K  23.  listopadu  2011  byla  podána  žaloba  za  bilion  dolarů  --  a  výsledné  vyšetřování  poskytne  pevný  právní  rámec,  který  odhalí  plnou  povahu  

problémů,  kterým  čelíme...  a  zatkne  odpovědné  osoby:

O  týden  později,  6.  ledna,  David  a  jeho  osmiletý  syn  Mackie  uhořeli  ve  svém  domě.  Zůstalo  sotva  něco  rozpoznatelného.  Venku  byly  nalezeny  

akceleranty  a  nebylo  vyloučeno  ani  žhářství.

Euro  balancuje  na  pokraji  totálního  kolapsu.  Zběsilá  záchrana  celé  Evropské  unie,  kterou  navrhl  Federální  rezervní  systém,  udělal  jen  

velmi  málo  pro  zmírnění  obav  veřejnosti.

ŽALUZA  BILION  DOLARŮ

Jak  uvidíte,  31.  prosince  mi  David  Hutzler  veřejně  sdělil  zásadní  informace  pro  tento  případ,  jednající  přímo  jménem  Benjamina  Fulforda  –  

bývalého  šéfa  asijsko-pacifické  kanceláře  časopisu  Forbes  a  předního  představitele  této  mezinárodní  aliance.

Jen  velmi  málo  lidí  si  uvědomuje,  že  se  vytvořila  masivní  koalice  122  národů,  aby  problém  vyřešila  –  právě  v  pravý  čas  –  a  podporují  právní,  veřejné  

řešení  k  ukončení  finanční  tyranie.

Spiklenci  se  zoufale  snaží  zastavit  krvácení  a  zachránit  se  před  stíháním.  Výhrůžky,  úplatky,  vydírání,  mučení  a  vraždy  jsou  jejich  standardními  
nástroji  obchodu.

Chystáte  se  číst  obsáhlou  studii  shrnující  všechny  nejlepší  informace,  které  jsem  o  skutečné  povaze  této  krize  nashromáždil  od  doby,  kdy  jsem  si  ji  

před  dvaceti  lety  –  v  roce  1992  –  přímo  uvědomil.

Toto  první  oznámení  mi  také  vyneslo  velmi  vážné  varování  –  od  dvou  různých  zasvěcenců  pracujících  na  vysokých  úrovních  státní  správy  –  že  

musím  co  nejrychleji  zveřejnit  celé  vyšetřování,  jinak  by  mohl  být  můj  život  bezprostředně  ohrožen.

Od  11.  září  byli  Američané  a  velká  část  západního  světa  vedeni  k  přesvědčení,  že  největším  nepřítelem,  kterému  čelí,  je  terorismus  islámských  

extremistů.  Nicméně  nyní  existuje  ohromující,  nepopiratelný  důkaz,  že  skutečný  nepřítel...  je  uvnitř.

SMRTELNÉ  NÁSLEDKY

s  bezprostředními,  stále  se  zvyšujícími  hrozbami  Izraele  a  Spojených  států  zaútočit  na  Írán.
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NESKUTEČNÉ  TVRDENÍ,  ŽE  TO  BYLO  UDĚLENO  ZÁMĚRNĚ

Právě  když  jsme  se  připravovali  na  zveřejnění  konečné  verze  tohoto  vyšetřování,  objevili  jsme  překvapivé  nové  zprávy.

Těla  56letého  Davida  Colea  Hutzlera  a  jeho  syna,  9letého  Jamese  Hutzlera,  byla  objevena  6.  ledna  po  požáru  na  436  Apple  Harvest  Drive  v  okrese  
Berkeley  poblíž  státní  hranice  Virginie.  Obě  oběti  byly  nalezeny  v  zadní  ložnici  mobilního  domu.

Všichni  jsme  znali  a  milovali  "Hutz"  na  fóru  Benjamina  Fulforda.  Účastnil  se  často  a  opravdu  chtěl  v  tomto  světě  něco  změnit.  Jeho  komentáře  
byly  vtipné  a  poučné.  Miloval  moji  práci  a  věřil  v  to,  co  dělám.

Byl  jedním  z  těch  lidí,  kteří  měli  „břemeno  moudrosti“  –  znalosti  o  míře  škod,  které  v  tomto  světě  napáchala  finanční  tyranie.

Pitvy  odhalily,  že  David  Hutzler  a  jeho  syn  zemřeli  na  střelná  zranění  –  ne  na  oheň.

"Mohu  vám  potvrdit,  že  požár  byl  založen  úmyslně,"  řekl  v  pondělí  asistent  hasičského  maršála  státu  Západní  Virginie  Patrick  Barker,  který  

požár  vyšetřoval.

Jeho  přátelé  se  mnou  osobně  mluvili  a  řekli  mi,  jak  moc  svého  syna  miluje.  Pro  Mackieho  by  udělal  cokoliv.

http://www.journal-news.net/page/content.detail/id/574757/Police--Fire-victims-had-been  shot.html?nav=5006

Hutz  od  Fulforda  věděl,  že  jsme  velmi  blízko  k  některým  významným  změnám  ve  světě  –  které  byly  mimořádně  pozitivní.  Proto  mi  přeposlal  
odkazy  na  tento  usvědčující  důkaz  jménem  Bena.

Mezitím  voják  ze  Západní  Virginie  JD  Brand,  který  je  jedním  z  důstojníků  vedoucích  vyšetřování  úmrtí,  potvrdil  zprávy,  že  obě  oběti  měly  
střelná  zranění.  V  pondělí  řekl  reportérovi,  že  incident  je  nyní  považován  za  vyšetřování  vraždy.

Všechno,  co  bylo  řečeno,  policie  doslova  očekává,  že  uvěříme,  že  zastřelil  Mackieho,  zapálil  svůj  vlastní  dům  benzínem  natolik  dobře,  že  ho  spálil  
k  nepoznání,  a  pak  se  vrátil  a  zastřelil  se  –  ve  stejné  místnosti,  kde  Mackie  byl.

MARTINSBURG  -  Těla  otce  a  syna  objevená  po  požáru  v  Glengary  minulý  měsíc  byla  nalezena  jako  střelná  a  vyšetřování  ukázalo,  že  požár  
byl  založen  úmyslně,  potvrdili  úředníci  poprvé  v  pondělí.

AKTUALIZACE  2/7:  ZASTŘELI  K  SMRTI,  PAK  Spálili
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Na  tom  závisí  naše  budoucnost.

Zasloužíte  si  znát  pravdu.

Z  vyšetřování  a  rozhovorů  s  lidmi  blízkými  obětem,  hlavním  vyšetřovatelem,  Trooper  Brand  říká,  že  otec  měl  v  minulosti  poznámky,  které  se  

zdály  sporné  a  nestabilní.

Ze  strachu  budou  skeptici  trvat  na  tom,  že  mezi  touto  bizarní  dvojnásobnou  vraždou  a  usvědčujícími  informacemi,  které  mi  Hutz  předal,  

není  žádná  souvislost.  Nesouhlasím.

I  ve  světle  této  nehorázné  hrozby  se  nenechám  zastrašit.  Tato  tragická  událost  mě  jen  inspirovala  k  ještě  lepší  práci  s  vyšetřováním.

"Věříme,  že  vzal  život  svému  synovi  a  pak  zakládal  požáry  a  pak  si  vzal  život  vlastní,"  říká  Trooper  Brand.

Pokud  jste  natolik  sebevražední,  abyste  zabili  svého  vlastního  syna  a  zabili  sebe,  proč  byste  se  tak  obávali  pokusů  zničit  všechny  důkazy?

http://your4state.com/fulltext?nxd_id=235772

Vzhledem  ke  skutečnosti,  že  tento  jediný  právní  případ  by  mohl  bez  pomoci  zničit  spiknutí  za  globální  finanční  tyranii,  které  sahá  nejméně  300  let,  

opravdu  si  myslíte,  že  je  tento  krycí  příběh  pravdivý?

Pokud  se  začnete  učit  pravdu  o  finanční  tyranii,  budete  přirozeně  označeni  za  "sporné  poznámky",  které  se  zdají  být  "duševně  nestabilní"  lidmi,  

kteří  si  nejsou  vědomi  věcí,  které  se  chystáte  číst.

CO  MYSLÍŠ?

Až  dosud  jediným  mainstreamovým  médiem,  které  se  odvážilo  informovat  o  tomto  neuvěřitelně  rozsáhlém  a  záhadném  případu,  je  Courthouse  
News  Service:

TOTO  NENÍ  VÁŠ  TYPICKÝ  ZPRÁVOVÝ  PŘÍBĚH

Trooper  Brand  říká,  že  pokud  nebudou  nalezeny  žádné  nové  informace,  jejich  vyšetřování  je  dokončeno.

"Mluvil  s  řadou  lidí,  kteří  se  s  oběťmi  docela  dobře  seznámili.  Obdrželi  jsme  několik  výpovědí  oběti  se  sebevražednými  komentáři  a  také  několik  

indikátorů  toho,  že  se  za  posledních  pár  let  stal  psychicky  nestabilním,"  říká  Trooper  Brand.
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V  tomto  klipu  bývalý  předseda  Federálního  rezervního  systému  Alan  Greenspan  připouští,  že  Federální  rezervní  systém  je  nezávislou  
agenturou,  jejíž  rozhodnutí  nemohou  být  přehlasována  žádným  prvkem  legitimní  vlády  Spojených  států.

"Dějiště"  tohoto  soudního  sporu  jsou  extrémně  složité.  Od  23.  listopadu  2011  jsem  na  zpracování  této  zprávy  pracoval  v  průměru  14  a  více  
hodin  denně.

Nejprve  však  musíme  rozbít  lži  a  odhalit  celý  rozsah  problému  –  co  nejvíce  se  spoléhat  na  prokazatelná  fakta  zdokumentovaná  ve  veřejné  
doméně.

Bankovní  rodiny  Federálního  rezervního  systému  si  proto  mohou  tisknout  tolik  peněz,  kolik  chtějí  –  a  dávat  je,  komu  chtějí,  tajně,  bez  dohledu  
nebo  přispění  vlády  Spojených  států.

Kromě  výše  uvedených  vyšetřovacích  metod  si  také  přečtete  první  exkluzivní,  podrobný  rozhovor  na  světě  se  dvěma  hlavními  žalobci  
odpovědnými  za  podání  této  žaloby  --  vysvětlující,  co  dělají  a  proč  je  to  tak  naléhavě  potřeba.

Tato  skupina  vytiskne  "Federal  Reserve  Notes"  a  půjčí  je  ministerstvu  financí  Spojených  států.  Američtí  daňoví  poplatníci  pak  platí  úroky  
bankovním  rodinám  Federálního  rezervního  systému  za  práva  používat  jejich  peníze.

GREENSPAN:  No,  za  prvé,  Federální  rezervní  systém  je  nezávislá  agentura.  A  to  v  podstatě  znamená,  že  neexistuje  žádná  jiná  vládní  
agentura,  která  by  mohla  potlačit  naše  kroky.

Kde  to  bylo  možné,  čerpal  jsem  z  prokazatelných  informací.  Když  to  nebylo  k  dispozici,  spoléhal  jsem  se  co  nejvíce  na  „uniklé“  
svědectví  zasvěcených  osob,  které  je  již  dobře  zavedené  ve  veřejném  záznamu,  abych  odhalil  příběh.  Díla  Davida  Guyatta  --  na  http://
www.deepblacklies.co.uk  --  byly  v  tomto  ohledu  jedinečně  přínosné.

Od  roku  1913  měnu  Spojených  států  vlastní  a  spravuje  soukromá  korporace  mezinárodních  bankéřů  známá  jako  „Federální  
rezervní  systém“.

„REPORTÉR:  Jaký  je  správný  vztah...  jaký  by  měl  být  správný  vztah  mezi  předsedou  Fedu  a  prezidentem  Spojených  států?

Kromě  toho  jsou  základní  informace  týkající  se  samotného  případu  zahaleny  nejhlubším  tajemstvím.  Hodně  z  toho  musí  být  získáno  z  
první  ruky  -  od  lidí,  kteří  musí  riskovat  své  životy,  aby  řekli  pravdu.

FEDERÁLNÍ  REZERVNÍ  SYSTÉM
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Měl  jsem  velmi  dobré  vztahy  s  prezidenty."

Jak  velké  myslíte,  že  budou?  Docela  mě  to  překvapilo,  když  jsem  to  viděl  na  vlastní  oči.

Dokud  to  funguje  a  neexistuje  žádný  důkaz,  že  administrativa,  Kongres  nebo  kdokoli  jiný  požaduje,  abychom  dělali  jiné  věci,  než  jaké  

považujeme  za  vhodné,  pak  na  tom,  jaké  vztahy  jsou,  upřímně  nezáleží.

Dvacet.  Šest.  BILION.  dolary.

Než  to  uvidíte,  zkuste  se  na  chvíli  zastavit  a  popřemýšlet,  jak  to  bude  vypadat.  Kolik  si  myslíte,  že  existuje  hromádek?

Díky  hrdinskému  úsilí  kongresmana  Rona  Paula,  bývalého  kongresmana  Alana  Graysona  a  kongresmana  Bernieho  Sanderse  provést  audit  

Federálního  rezervního  systému,  nyní  víme,  že  Federální  rezervní  systém  tajně  půjčil  v  letech  2007  až  2010  americké  peníze  v  hodnotě  26  bilionů  

dolarů  –  velkou  část  z  toho  zahraničním  bankám.

Deset  tisíc  dolarů

Na  jeho  webových  stránkách  usdebt.kleptocracy.us,  3D  designér  Oto  Godfrey  z  Los  Angeles  vytvořil  neuvěřitelně  silnou  sérii  obrázků,  které  
nám  pomohou  skutečně  vizualizovat  tolik  peněz  –  v  hromadách  100dolarových  bankovek.

100  dolarů

26  BILIONŮ  DOLARŮ  PODVODŮ

Tomuto  číslu  je  velmi  obtížné  porozumět  –  ale  nyní  máme  způsob,  jak  to  obejít.

Webová  stránka  zachází  podrobněji  o  každé  kategorii  –  proto  doporučuji  jít  tam,  podívat  se  na  to  a  podpořit  Oto  Godfrey  úžasná  práce.

JAK  VE  SKUTEČNOSTI  VYPADÁ  26  BILIONŮ  DOLARŮ?
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Jeden  milión  dolarů

Sto  milionů  dolarů
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Jeden  bilion  dolarů

Jedna  miliarda  dolarů

Jeden  bilion  dolarů
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Pokud  přidáte  dalších  11  bilionů,  abyste  získali  našich  celkových  26  bilionů,  stejný  stack  bude  nyní  vyšší  než  Socha  svobody.

Tyto  měnové  swapy  a  půjčky  „širokého  nouzového  programu“  dohromady  činily  více  než  26  bilionů  dolarů.

Patnáct  bilionů  dolarů  –  neboli  roční  hodnota  amerického  národního  dluhu  –  je  hromada  peněz,  která  je  delší  a  širší  než  fotbalové  hřiště...  a  
více  než  2/3  výšky  Sochy  svobody.

5.  největším  příjemcem  byla  společnost  Barclays  PLC.  8.  byla  Royal  Bank  of  Scotland  Group,  PLC.  9.  byla  Deutsche  Bank  AG.  10.  byla  UBS  
AG.  Každá  z  těchto  čtyř  institucí  získala  mezi  čtvrt  bilionem  a  bilionem  dolarů.  Žádná  z  nich  není  americká  banka.

–  Samostatné  a  kromě  těchto  „širokých  nouzových  programů“  půjčky  byly  dalších  10  057  000  000  000  $  v  „měnových  
swapech“.  V  „měnových  swapech“  Fed  předal  dolary  zahraničním  centrálním  bankám,  bez  jakýchkoliv  podmínek,  na  financování  
záchranných  programů  v  jiných  zemích…

KONGRESMAN  GRAYSON  TO  HLÁSÍ

Strana  131  –  Celková  půjčka  pro  „široce  založené  nouzové  programy“  Fedu  byla  16  115  000  000  000  $.  Správně,  více  než  16  bilionů  dolarů.  
Čtyři  největší  příjemci,  Citigroup,  Morgan  Stanley,  Merrill  Lynch  a  Bank  of  America,  obdrželi  každý  více  než  bilion  dolarů.

Patnáct  bilionů  dolarů

KONGRESMAN  GRAYSON:  Nechtěl  bych,  aby  si  někdo  myslel,  že  dramatizuji  nebo  zesiluji  to,  co  tato  zpráva  GAO  říká,  takže  uvedu  jen  
některé  z  mých  oblíbených  částí  podle  čísla  stránky.

http://johnhively.wordpress.com/2011/12/05/breakdown-of-the-26-trillion-the-federal-reserve-handed-out-to-save  rich-incompetent-
investors-but-who-purchase  -politická  moc/

Zde  je  malá  část  dopisu,  kde  kongresman  Alan  Grayson  odhaluje,  jak  našel  toto  číslo  v  nově  auditovaných  rozvahách  Federálního  
rezervního  systému  Johnu  Hivelymu  –  „Nejpřesnější  ekonomický  prognostik  světa  od  roku  1989“.

Kdyby  Fed  poskytl  americkému  lidu  úvěr  ve  výši  26  bilionů  dolarů  místo  Wall  Street,  bylo  by  dnes  24  milionů  Američanů,  kteří  nemohou  
najít  práci  na  plný  úvazek?

To  je  částka,  která  se  rovná  více  než  sedmi  letům  federálních  výdajů  –  na  armádu,  sociální  zabezpečení,  Medicare,  Medicaid,  
úroky  z  dluhu  a  vše  ostatní.  A  zhruba  dvojnásobek  celkového  amerického  HNP….

Tato  monstrózní  masa  papíru  by  vypadala,  jako  by  gigantická  Borgská  kostka  zcela  vtrhla  do  celého  fotbalového  stadionu  -  přes  strop.

To  je  téměř  100  000  dolarů  na  každého  muže,  ženu  a  dítě  v  Americe.
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http://www.unelected.org/audit-of-the-federal-reserve-reveals-16-trillion-in-secret-bailouts

Americká  veřejnost  by  byla  pobouřena,  kdyby  zjistila,  že  Federální  rezervní  systém  zachraňoval  zahraniční  banky,  zatímco  
Američané  se  snažili  najít  práci.

Tento  další  článek  z  Unelected.org  jasně  odhaluje  rozsah  pobouření:

26  bilionů  je  obrovské  číslo.  Zdánlivě  nepředstavitelné.

POSKYTUJEME  TO  Z  PERSPEKTIVY

JAK  JE  TO  VELKÉ?

Zůstaňme  zatím  u  počátečního  čísla  16  bilionů,  protože  článků  na  toto  téma  je  velmi  málo  –  a  většina  z  nich  toto  číslo  uvádí.

Rozčiluje  vás  to?  Nebo  jste  tak  otupělí,  že  chcete  jen  kliknout  a  podívat  se  na  žhavé  modelky  –  nebo  si  číst  o  celebritách?  "Tohle  $#!+  
nechci  slyšet."  Můj  život  je  tak  špatný,  jak  je."

Federální  rezervní  systém  s  oblibou  hovoří  o  těchto  tajných  výpomocích  jako  o  komplexním  úvěrovém  programu,  ale  prakticky  
žádné  peníze  nebyly  vráceny  –  a  byly  půjčeny  s  0%  úrokem.

Nejprve  bylo  nejviditelnější  číslo,  které  ze  zprávy  vyskočilo,  „jen“  16  bilionů.  Musíte  přidat  deset  bilionů  v  „měnových  swapech“,  abyste  
dosáhli  plné  hranice  26  bilionů  dolarů.

Proč  o  tom  Federální  rezervní  systém  nikdy  nezveřejnil  nebo  dokonce  neinformoval  Kongres  Spojených  států  o  záchraně  16  bilionů  
dolarů,  je  zřejmé.

DVACET  ŠEST  BILIONŮ  DOLARŮ?  JAK  JE  TO  MOŽNÉ?

Výsledky  auditu  byly  poprvé  zveřejněny  21.  července  2011  dopoledne.

Od  prosince  2007  do  června  2010  Federální  rezervní  systém  tajně  zachránil  mnoho  světových  bank,  korporací  a  vlád.

Kolik  by  tedy  tato  částka  16  bilionů  dolarů  mohla  udělat,  kdyby  byla  přesměrována  do  ekonomiky  Spojených  států  jménem  lidí  –  spíše  
než  odměňování  bank  a  finančních  institucí,  které  začaly  celý  tento  nepořádek?

Většina  lidí  ani  nedokáže  porozumět  tak  obrovskému  množství  peněz,  jako  je  26  bilionů  dolarů  v  praktických  termínech  –  ale  k  tomu  
se  ještě  dostaneme.

To,  co  bylo  odhaleno  v  auditu,  bylo  zarážející:  16  000  000  000  000  USD  bylo  tajně  rozdáno  americkým  bankám  a  korporacím  a  
zahraničním  bankám  všude  od  Francie  po  Skotsko.

Budou  ztráty.  David  a  Mackie  Hutzlerovi  mohou  být  dva  z  nejnovějších.  Jakmile  však  „kritická  masa“  lidí  vlastní  citlivé  informace,  
prostě  neexistuje  způsob,  jak  zabránit  jejich  šíření.

62060dcbb3c3

To  by  mělo  být  vaše  první  vodítko.  Vědění  je  moc.  Místo  toho,  abyste  se  cítili  nemocní,  naštvaní,  paranoidní,  smutní  nebo  v  depresi,  
uvědomte  si,  že  jakmile  poznáte  pravdu,  nic  nás  nemůže  zastavit.

Výsledky  prvního  auditu  v  téměř  stoleté  historii  Federálního  rezervního  systému  byly  dnes  ráno  zveřejněny  na  webové  stránce  
senátora  Sanderse:  http://sanders.senate.gov/newsroom/news/?id=9e2a4ea8-6e73-4be2-a753  -

To  je  zdokumentovaná,  prokázaná  skutečnost.  Není  divné,  že  jste  o  tom  v  mainstreamových  médiích  téměř  nic  neslyšeli?
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Sčítání  lidu  z  roku  2010  odhaduje,  že  v  USA  žije  114  825  428  domácností.  Šestnáct  bilionů  dolarů  v  tajných  výpomocích  dává  dohromady  139  
tisíc  a  342  dolarů  na  domácnost.

CO  JSME  MOHLI  UDĚLAT?

Je  to  větší  než  celý  objem  dluhu,  který  kdy  Spojené  státy  ve  své  235leté  historii  nashromáždily.

Abychom  uvedli  16  bilionů  dolarů  do  perspektivy,  nezapomeňte,  že  HDP  Spojených  států  je  pouze  14,12  bilionu  dolarů.

Mohli  jsme  postavit  vysokorychlostní  kulové  vlaky  aby  bylo  snazší  a  rychlejší  než  létání  cestovat  přes  přeplněné  městské  oblasti  -  jako  je  
megalopolis  východního  pobřeží  -  a  další  koridory  mezi  blízkými  městy.

JE  VELMI  TĚŽKÉ  POCHOPIT  HLOUBKU  PODVODU

Počáteční  číslo  16  bilionů,  které  vyskočilo  z  auditu  Federálního  rezervního  systému,  je  více  peněz  než  všechno  zboží  a  služby  
vyprodukované  každým  jednotlivcem  ve  Spojených  státech  –  za  kterýkoli  daný  rok.

http://www.unelected.org/audit-of-the-federal-reserve-reveals-16-trillion-in-secret-bailouts

Každý  dospělý  ve  Spojených  státech,  který  byl  nezaměstnaný  nebo  dostával  veřejnou  podporu,  mohl  dostat  práci  –  aby  mohl  vést  šťastný,  
naplněný  a  prosperující  život  –  se  spoustou  peněz  nazbyt.

Royal  Bank  of  Scotland  a  Deutsche  Bank,  německá  banka,  se  rozdělily  o  bilion  a  řada  dalších  bank  obdržela  pořádné  kusy  z  16  bilionů  
dolarů.

K  stimulaci  ekonomiky  mohl  snadno  vzniknout  rozsáhlý  program  veřejných  prací  –  aby  se  peníze  staly  investicí,  nikoli  jednorázovým  darem.

Pokračujme  v  článku  z  Unelected.org  a  zjistíme:

Jak  se  ukázalo,  Federální  rezervní  systém  daroval  2,5  bilionu  dolarů  Citigroup,  zatímco  Morgan  Stanley  obdržel  2,04  bilionu  dolarů.

To  se  právě  stalo  každé  rodině  ve  Spojených  státech  amerických.

Mohli  jsme  obnovit  naši  archaickou,  otlučenou  flotilu  osobních  dopravních  letadel  (která  mají  v  koupelnách  stále  popelníky)  se  
všemi  novými  tryskami  –  a  většími,  pohodlnějšími  sedadly.  (Mnoho  letů  je  zpožděno  nebo  zrušeno  z  důvodu  údržby.  Toto  je  trvalý  
problém,  když  letím.)

Koncem  roku  2008  byl  schválen  návrh  zákona  TARP  na  záchranu  a  úvěry  ve  výši  800  miliard  dolarů  byly  poskytnuty  upadajícím  
bankám  a  společnostem.  To  byla  nehorázná  lež  –  vzhledem  k  tomu,  že  samotná  Goldman  Sachs  obdržela  814  miliard  dolarů.

Představte  si,  že  by  vaše  rodina  měla  našetřeno  čtvrt  milionu  dolarů  –  a  pak  vás  někdo  okradl.  Co  kdyby  pak  zloděj  všem  řekl,  co  udělal  –  
ale  nikoho  to  nezajímalo  natolik,  aby  něco  udělal?

Vezměte  v  úvahu  veškeré  rozhořčení  a  debatu  o  deficitu  1,5  bilionu  dolarů  a  spolkněte  tuto  červenou  pilulku:  Neproběhla  žádná  debata  o  
tom,  zda  by  16  000  000  000  000  dolarů  bylo  poskytnuto  upadajícím  bankám  a  upadajícím  korporacím  po  celém  světě.

Když  to  vyjádříte  v  těchto  termínech,  celá  váha  krádeže  je  ohromující.

Mohli  jsme  transformovat  vnitřní  města  pomocí  masivních  stavebních  a  rekonstrukčních  projektů  a  dramaticky  zlepšit  veřejnou  dopravu  –  
usnadnit  lidem  práci.

Mohli  jsme  obnovit  naše  rozpadající  se  silnice  a  mosty  –  zvýšit  komfort,  bezpečnost  a  spotřebu  plynu.

Rozpočet,  o  kterém  se  tak  intenzivně  diskutuje  v  Kongresu  a  Senátu,  je  „jen“  3,5  bilionu  dolarů.

Celá  částka  26  bilionů  dává  dohromady  téměř  čtvrt  milionu  dolarů  na  domácnost  –  přesněji  226  430,68  dolarů.

Celý  státní  dluh  vlády  Spojených  států  za  její  více  než  200letou  historii  je  „pouze“  14,5  bilionu  dolarů.
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Jinými  slovy,  lidé  „regulující“  banky  byli  úplně  stejní  lidé,  kteří  byli  „regulováni“.  Mluvte  o  lišce,  která  hlídá  kurník!...

Tyto  peníze  byly  poté  rozdány  finančním  institucím  jako  Goldman  Sachs,  Citigroup,  Bank  of  America,  JP  Morgan  Chase,  Morgan  Stanley,  
Royal  Bank  of  Scotland  a  Deutsche  Bank.

GAO  dále  zjistil,  že  nejméně  18  současných  a  bývalých  členů  představenstva  Fedu  bylo  spojeno  s  bankami  a  společnostmi,  které  během  

finanční  krize  obdržely  nouzové  půjčky  od  Federálního  rezervního  systému.

Mohli  jsme  vyškolit  nebo  najmout  učitele,  kteří  by  vzdělávali  naše  děti  v  dovednostech  a  softwaru  potřebném  k  tomu,  aby  byly  

konkurenceschopné  v  dnešní  vyvíjející  se  pracovní  síle  –  včetně  psaní  dotykem,  zpracování  textu,  tabulek,  Photoshopu,  webdesignu,  
střihu  videa,  pohyblivé  grafiky,  počítačové  animace  a  sekvenování  hudby. .

http://www.huffingtonpost.com/rep-bernie-sanders/the-veil-of-secrecy-at-th_b_1072099.html

GAO  [audit]  také  odhalil,  že  mnoho  lidí,  kteří  slouží  jako  ředitelé  12  federálních  rezervních  bank,  pochází  z  přesně  stejných  finančních  
institucí,  které  má  Fed  na  starosti  regulaci.

Mohli  bychom  mít  kompletně  zmodernizované  veřejné  školy  s  dostatkem  počítačů  pro  každé  dítě.

Dosud  jsme  viděli,  že  Federální  rezervní  systém  tajně  vytvořil  26  bilionů  dolarů,  bez  souhlasu  vlády  USA.

Začátkem  listopadu  kongresman  Bernie  Sanders  prozradil,  že  kromě  rozdání  16  bilionů  dolarů  (bez  započtení  deseti  bilionů  v  „měnových  
swapech“,  jak  poukázal  kongresman  Grayson),  Federální  rezervní  systém  také  vlastní  finanční  agentury,  které  mají  regulovat:

To  dává  dohromady  téměř  čtvrt  milionu  dolarů  na  domácnost  v  Americe.

Mohli  jsme  masivně  vylepšit  možnosti  národního  optického  vlákna  –  zrychlit  náš  přístup  k  internetu  na  rychlost  většiny  zbytku  rozvinutého  
světa.

KONGRESMAN  BERNIE  SANDERS  SVLÉKÁ  LEŽÍ

HLAVNÍ  MÉDIA  SE  POKUSÍ  lhát  O  SKUTEČNÉ  VELIKOSTI  ZÁCHRAN

Místo  toho,  aby  to  „jedno  procento“  dělalo,  dál  žilo  životním  stylem  bohatých  a  slavných  –  zatímco  chudí  se  stále  hlouběji  propadali  do  
další  velké  hospodářské  krize,  jak  to  nedávno  nazval  ekonom  Paul  Krugman.

Ale  jakkoli  bylo  obtížné  odhrnout  závoj  tajemství  ve  Fedu,  bude  ještě  těžší  Fed  reformovat  tak,  aby  sloužil  potřebám  všech  Američanů,  
nejen  Wall  Street.  Ale,  to  je  přesně  to,  co  musíme  udělat.

A  jak  prozradil  Foster  Gamble  v  jeho  přelomovém  nezávislém  filmu  Thrive  jsme  mohli  skoncovat  s  chudobou  a  ničením  životního  
prostředí  za  pouhých  200  miliard  dolarů  ročně.

Získat  tento  typ  odhalení  nebylo  snadné.  Wall  Street  a  Federální  rezervní  systém  s  tím  bojovaly  na  každém  kroku.

Mohli  jsme  směle  investovat  do  technologií  čisté  energie,  abychom  ozdravili  životní  prostředí  –  jak  to  nyní  dělá  Čína,  a  to  ve  výši  půl  bilionu  
dolarů.

Například  generální  ředitel  JP  Morgan  Chase  působil  v  představenstvu  newyorského  Fedu  ve  stejnou  dobu,  kdy  jeho  banka  obdržela  
finanční  pomoc  od  Fedu  ve  výši  více  než  390  miliard  dolarů….

Mohli  jsme  si  všimnout  obrovské  popularity  Guitar  Hero  a  RockBand  a  postavit  zvukotěsná  hudební  studia  ve  školách,  kde  děti  získávají  
hodiny  a  čas  ve  studiu  na  skutečných  hudebních  nástrojích  jako  pobídku  k  dobrým  známkám.  Pokud  podepíší  rekordní  smlouvu,  bude  jim  
vyplaceno  25  procent  zálohy,  aby  pomohla  financovat  školu.
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Skutečný  celkový  objem  nouzových  půjček  Federálního  rezervního  systému  pro  Wall  Street  není  1,2  bilionu  dolarů,  jak  tvrdí  předseda  Fedu  

Ben  Bernanke,  ani  7,7  bilionu  dolarů,  které  uvádí  Bloomberg  News,  které  Bernanke  veřejně  zpochybňuje.

Odpověď  je  šokující.  Těch  26  bilionů  dolarů  nebylo  nic  jiného  než  náhlé  zalapání  po  dechu  pro  společnosti,  které  se  stále  topí  v  dluzích.

http://www.newsmax.com/StreetTalk/Economist-Fed-Exposure-Trillion/2011/12/13/id/420763

Sečtěte  nouzové  půjčky,  které  Federální  rezervní  systém  rozděloval  bankám  v  letech  2007  až  2009  –  kdy  se  americká  ekonomika  potácela  

blíže  ke  kolapsu,  než  si  kdokoli  dříve  myslel,  že  je  možné  –  a  je  to  působivý  obrázek.

Díky  deregulaci,  jako  je  zrušení  Glass-Steagallova  zákona,  těmto  institucím  bylo  dovoleno  držet  jeden  dolar  v  bance,  ale  pak  utrácet,  jako  by  měly  

5,  10,  30  nebo  dokonce  100  dolarů.

Naprosto  falešné  údaje  o  1,2  bilionu  a  7,7  bilionu  byly  obě  vyvráceny  13.  prosince  2011  ekonomem  L.

Randall  Wray,  který  řekl,  že  skutečné  číslo  je  plných  29  bilionů  dolarů.

http://www.huffingtonpost.com/2011/12/23/federal-reserve-emergency-loans_n_1168341.html

Položme  si  však  nejprve  tuto  otázku:  Bylo  to  dost  peněz  na  záchranu  těchto  institucí  a  jejich  obnovení  plného  zdraví?  Nebo  je  to  jen  udrželo  na  

podpoře  života  o  něco  déle?

Jak  jsme  právě  viděli,  Huffington  Post  uváděl  skutečná  čísla  –  díky  čemuž  to  bylo  ještě  podivnější.

JSOU  V  CESTU  PŘES  HLAVY

Zatímco  jsem  v  polovině  prosince  prováděl  toto  vyšetřování,  bylo  velmi  surrealistické  vidět  novináře  z  mainstreamových  médií,  jak  říkají,  že  celková  

finanční  pomoc  nedosáhla  více  než  1,2  bilionu  dolarů.  Pak  se  pokusili  říci  „tohle  má  centrální  banka  dělat“.

Wilcox  přirovnal  finanční  krizi  k  lesnímu  požáru  -  kromě  toho,  jak  řekl,  "lesní  požáry  jsou  předvídatelnější,  pokud  jde  o  cestu,  kterou  se  vydají."

Jednoduše  neexistuje  žádné  ospravedlnitelné  vysvětlení,  proč  bylo  potřeba  tolik  peněz.  Nemělo  to  nic  společného  se  zajištěním  majetku  obyčejných  

Američanů,  jak  uvidíme.

Pro  představu,  pokud  byste  měli  na  běžném  účtu  deset  tisíc  dolarů,  stali  byste  se  náhle  milionářem,  pokud  byste  to  mohli  využít  v  bodě  „100X“  v  

jediném  „obchodu“.

"Uprostřed  finanční  krize  to  je  to,  co  potřebujete.  Tohle  má  dělat  centrální  banka,"  řekl  James  Wilcox,  profesor  na  Haas  School  of  Business  na  

University  of  California  v  Berkeley.

STAČILO  K  VYŘEŠENÍ  PROBLÉMU  26  AŽ  29  BILIONŮ  DOLARŮ?

I  když  kritici  obviňují  Fed,  že  je  méně  vstřícný,  jen  málo  lidí  tvrdí,  že  centrální  banka  udělala  špatnou  věc,  když  zasáhla,  aby  zastavila  finanční  

systém,  který  se  zdál  být  na  pokraji  zhroucení.

Wray  píše,  že  Bernankeho  nedávná  obhajoba  nižšího  čísla  je  „zavádějící“  a  že  tvrzení  předsedy,  že  finanční  pomoc  Fedu  nepředstavuje  formu  

výdajů,  je  zcela  mylné.

Na  svém  vrcholu  představovalo  těchto  sedm  programů  úvěry  bankám  a  finančním  institucím  ve  výši  1,2  bilionu  dolarů  --  známka  obrovského,  

systémového  záchrany,  jehož  podrobnosti  se  zdálo,  že  centrální  bankovní  orgán  země  ne  vždy  toužil  prozradit….

Skutečné  číslo,  tvrdí  ekonom  L.  Randall  Wray,  je  ohromujících  29  bilionů  dolarů.

V  pátek  Bloomberg  News  zpřístupnily  dosud  nejúplnější  verzi  svých  údajů  o  nouzových  půjčkách  Fedu,  což  je  téma,  o  kterém  zpravodajská  

organizace  v  uplynulém  roce  mnohokrát  psala.  Zpráva  Bloomberg  obsahuje  záznamy  o  zhruba  50  000  transakcích,  které  Fed  provedl  

prostřednictvím  sedmi  různých  finančních  mechanismů.
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Světový  hrubý  domácí  produkt  (HDP)  je  podle  The  Economist  pouze  asi  65  bilionů  dolarů,  tedy  zhruba  10,83  %  celosvětové  hodnoty  globálního  trhu  s  

deriváty.

Namísto  toho,  aby  na  problém  zaútočili,  nechali  ho  regulační  orgány  vymknout  kontrole  a  výsledkem  je  časovaná  bomba  v  
hodnotě  600  bilionů  dolarů  zvaná  trh  s  deriváty….

Je  to  velmi  složitá  diskuse,  ale  když  vidíte  termín  „deriváty“,  znamená  to  toto.

Čtyři  dotčené  banky:  JPMorgan  Chase  &  Co.  (NYSE:  JPM),  Citigroup  Inc.  (NYSE:  C),  Bank  of  America  Corp.  (NYSE:  BAC)  a  Goldman  Sachs  Group  Inc.  

(NYSE:  GS).

Deriváty  hrály  klíčovou  roli  při  pádu  globální  ekonomiky  [v  roce  2008],  takže  byste  si  mysleli,  že  nejlepší  světoví  tvůrci  politik  by  už  tyto  věci  ovládli  –  

ale  neudělali  to.

ve  výši  stovek  bilionů  dolarů.

V  roce  2009  vlastnilo  80  %  derivátů  v  Americe  pět  bank.  Podle  nedávné  zprávy  Úřadu  pro  kontrolu  měn  nyní  drží  pouze  čtyři  banky  ohromujících  

95,9  %  amerických  derivátů.

Tyto  finanční  instituce  zmanipulovaly  a  zneužily  tento  systém  k  hraní  v  kasinech  v  celosvětovém  měřítku  --

http://moneymorning.com/2011/10/12/derivatives-the-600-trillion-time-bomb-thats-set-to-explode/

To  vychází  na  114,5  bilionu  dolarů.  Pamatujte  -  částka,  která  již  byla  vytvořena  podvodem  s  deriváty,  je  nejméně  pětkrát  nebo  šestkrát  vyšší.

I  kdyby  měli  k  dispozici  všechny  peníze  na  světě,  stále  by  potřebovali  desetkrát  víc ,  aby  se  zachránili:

Oto  Godfrey  dosud  nevytvořil  grafický  popis  600  bilionů  dolarů.  Vytvořil  však  představu  o  celkovém  množství  nefinancovaných  závazků  ve  Spojených  

státech  –  celkové  částce,  která  bude  v  nadcházejících  letech  zapotřebí  k  zaplacení  všech  účtů.

takže  tato  pomoc  ještě  ani  zdaleka  nestačila  na  jejich  ochranu.

JAK  VYPADÁ  600  BILIONŮ  DOLARŮ?

Je  neuvěřitelné,  že  jen  čtyři  finanční  instituce  sázely  peníze  v  hodnotě  600  bilionů  dolarů,  které  ani  nemají  –

Na  planetě  tedy  doslova  není  dostatek  peněz  na  to,  aby  banky  zastavily  obchodování  s  těmito  věcmi,  pokud  se  dostanou  do  
problémů.

ČASOVANÁ  BOMBA  600  TILIONŮ  DOLARŮ
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JE  SNADNÉ  ZÁLOHOVAT  ÚSPORY  PRŮMĚRNÝCH  AMERIČANŮ

Skutečné  peníze  obyčejných  lidí,  kteří  mají  v  těchto  bankách  účty,  mohly  být  chráněny  za  mnohem  méně,  než  kolik  stála  
první  veřejná  pomoc  TARP.

http://www.billshrink.com/blog/10053/how-much-do-american-save/

Osobně  si  nemyslím,  že  je  špatné  nechat  tyto  společnosti  padnout.  Bojuji  s  fakty  –  a  místo  toho  myslím  sám  za  sebe.

Abychom  to  dokázali,  pojďme  na  billshrink.com  a  získejte  nějaké  prokazatelné  statistiky:
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Je  zřejmé,  že  kanceláře,  továrny,  vybavení,  inventář  a  95  %  zaměstnanců  by  bylo  možné  využít  i  po  rozbití  těchto  monopolů  a  
zatčení  špičkových  spiklenců.  Bez  toxických  ztrát  zisku  v  důsledku  tak  neuvěřitelných  krádeží  by  tyto  společnosti  pravděpodobně  
prosperovaly  jako  nikdy  předtím.

Místo  toho  se  zdá,  že  Federální  rezervní  systém  je  v  epicentru  rozsáhlého  „provázaného  ředitelství“  společností,  které  mohou  
vydělávat  až  80  procent  veškerého  světového  bohatství.

To  znamená,  že  i  kdyby  každá  jednotlivá  společnost  na  světě  úplně  přestala  podnikat  –  opustila  by  své  kanceláře,  továrny,  vybavení  a  služby  
–  stále  bychom  mohli  garantovat  všechny  akcie  na  Zemi  za  poloviční  cenu  z  26  bilionů  dolarů  bez  úroků.  „záchranné“  půjčky  poskytované  
FEDem.

To  dává  dohromady  pouhých  2  400  dolarů  na  domácnost.  To  není  odhad,  ale  prokazatelná  statistika.

http://www.gurufocus.com/stock-market-valuations.php

K  dnešnímu  dni  (24.  12.  2011)  je  Total  Market  Index  na  hodnotě  13  197,2  miliard  USD,  což  je  asi  88  %  posledního  hlášeného  HDP.

Celkově  Američané  utrácejí  neuvěřitelných  94  procent  svého  disponibilního  příjmu.  Zbývajících  6  procent  je  uloženo  v  bance.

V  tuto  chvíli  se  může  zdát,  že  vše,  co  musíme  udělat,  je  demontovat  Federální  rezervní  systém,  nechat  americké  ministerstvo  
financí  vytisknout  své  vlastní  peníze,  zálohovat  bankovní  účty  všech  za  275  miliard  dolarů  a  pak  dovolit  hrstce  „příliš  velkých  na  to,  
aby  zkrachovaly“  ke  kolapsu  finančních  institucí  –  a  restrukturalizaci  po  menších  částech.

Říká  se  tomu  „celková  tržní  kapitalizace“  nebo  „Total  Market  Index“.  V  době  psaní  tohoto  článku  je  to  něco  málo  přes  13  bilionů  
dolarů:

Nyní  však  máme  vědecký  důkaz,  že  tento  problém  sahá  mnohem  hlouběji  než  jen  Federální  rezervní  systém  a  několik  jejich  nejbližších  
bankovních  přátel.

Průměrný  příjem  americké  domácnosti  byl  v  roce  2010  50  000  dolarů.  Celková  daňová  sazba  je  19  procent,  takže  disponibilní  příjem  je  40  
500  dolarů.

Tento  údaj  známe.  Stačí  sečíst  hodnotu  všech  společností  na  newyorské  burze.

Federální  rezervní  systém  v  letech  2007  až  2010  tajně  rozdal  26  bilionů  dolarů  ve  formě  záchranných  peněz.  Čtyři  největší  zachraňované  
banky  nyní  dělají  95,9  procenta  veškerého  hazardu.  Jejich  celkové  riziko  činí  600  bilionů  dolarů  –  desetkrát  více  než  všechny  peníze  na  
světě.

Je  zřejmé,  že  peníze  držené  na  akciovém  trhu  jsou  mnohem  více  než  275  miliard  dolarů  –  ale  kolik  tam  přesně  je?

Federální  rezervní  systém  je  opět  soukromá  společnost,  která  tiskne  peníze  pro  Spojené  státy.  USA  pak  platí  úroky  za  práva  používat  
tyto  „dluhopisy  federální  rezervy“.

A  CO  AKCIOVÝ  TRH?

JAK  DOLŮ  SADE  KRÁLÍČÍ  NORA?

Představa,  že  by  veškerá  hodnota  jakékoli  společnosti  pro  její  akcionáře  jednoduše  zmizela  tváří  v  tvář  rozpadu,  je  zcela  nelogická.  Akcie  
vždy  klesají  a  rostou,  klesají  a  rostou.  To  oni  dělají.  Lidé  budou  vždy  potřebovat  věci.  Vždy  se  bude  kupovat  a  prodávat.

Tajná  pomoc  Fedu  ve  výši  26  bilionů  dolarů  byla  téměř  100krát  větší.

Se  114  825  428  domácnostmi  v  USA  by  stačila  jediná  platba  ve  výši  275  miliard  581  milionů  dolarů,  aby  byly  zaručeny  úspory  všech  
amerických  občanů.
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http://www.newscientist.com/article/mg21228354.500-revealed--the-capitalist-network-that-runs-the-world.html

Zdá  se  však,  že  tyto  korporace  také  vlastní  a  kontrolují  akcie  většiny  největších  světových  společností  –  jejichž  zisky  tvořily  dalších  60  procent  

globálních  příjmů:

Od  chvíle,  kdy  Benoit  Mandelbrot  v  70.  letech  objevil  „fraktály“,  se  fascinující  nová  věda  Teorie  chaosu  stala  součástí  naší  kolektivní  znalostní  báze.

Švýcarští  vědci  rychle  našli  v  databázi  Orbis  2007  celkem  43  060  nadnárodních  korporací.

Z  této  skupiny  Glattfelderův  tým  odhalil,  že  „jádro“  1  318  společností  přímo  ovládalo  20  procent  světového  bohatství.

POUŽÍVÁNÍ  SUPER-POČÍTAČŮ  K  DŮKAZU,  že  FED  ŘÍDÍ  SVĚT

JÁDRO  1  318  SPOLEČNOSTÍ  VYDĚLÁVÁ  80  PROCENT  SVĚTOVÉHO  BOHATSTVÍ

To  samozřejmě  zkomplikuje  úklid  věcí  –  ale  stále  věřím,  že  to  lze  udělat,  jinak  bych  toto  vyšetřování  neprováděl.

Výsledky  byly  naprosto  ohromující.

„SUPERENTITA“  147  KORPORÁCÍ  OVLÁDÁ  40  PROCENT  BOHATSTVÍ

Glattfelderův  tým  rozpoutal  na  Orbisu  2007  rozsáhlou  armádu  superpočítačů  --  velmi  propracovaná  databáze  37  milionů  největších  korporací  a  individuálních  

investorů  po  celém  světě.

[Toto]  jádro  1318  společností  [mělo]  vzájemně  propojené  vlastnictví.  Každá  z  1318  měla  vazby  na  dvě  nebo  více  dalších  společností  a  v  průměru  byla  

napojena  na  20  [jiných  korporací].

Tři  vědci  ze  Švýcarského  federálního  technologického  institutu  v  Curychu  pod  vedením  Jamese  Glattfeldera,  nedávno  to  udělali  –  a  jejich  výsledky  byly  

publikovány  v  New  Scientist,  uznávaný  vědecký  časopis.

„skutečnou“  ekonomiku  –  představující  dalších  60  procent  celosvětových  příjmů….

Ačkoli  představovaly  20  procent  globálních  provozních  výnosů,  zdálo  se,  že  1318  [korporací]  společně  vlastní  prostřednictvím  svých  akcií  většinu  

velkých  světových  firem  zabývajících  se  blue  chip  a  výrobních  firem  –

Co  když  stejnou  vědu  použijeme  k  „hacknutí“  světové  ekonomiky  pomocí  superpočítačů  –  a  uvidíme,  kolik  korporací  ji  skutečně  ovládá?

Mandelbrot  objevil  pozoruhodnou  „geometrii  přírody“  –  ve  které  lze  vysoce  složité  systémy  zredukovat  na  několik  velmi  jednoduchých  přísad.
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20  nejlepších  finančních  institucí  v  rámci  „superentity“  by  vám  už  mělo  znít  docela  povědomě.

Takže  superentita  nemusí  být  výsledkem  spiknutí.  Skutečná  otázka,  říká  curyšský  tým,  je,  zda  dokáže  uplatňovat  společnou  politickou  
moc.

Jak  se  píše  na  straně  6  v  novinách,  75  procent  společností  v  rámci  „superentity“  byly  finanční  instituce.

Těchto  147  společností  bylo  vzájemně  propojeno  „ještě  těsněji  propojeným“  vzorem  než  1  318  společností  v  „jádru“.  Zjednodušeně  řečeno,  
všichni  navzájem  vlastnili  své  společnosti.

Driffill  má  pocit,  že  147  je  příliš  mnoho  na  udržení  tajné  dohody.  Braha  má  podezření,  že  si  budou  na  trhu  konkurovat,  ale  budou  jednat  společně  
na  základě  společných  zájmů….

STEJNÍ  LIDÉ  VEDOU  FEDERÁLNÍ  REZERVU

Další  otázka:  Jaký  druh  společností  si  myslíte,  že  je  těchto  147  nejlepších  společností?  Pamatujte  –  ovládají  ohromujících  40  procent  
světového  bohatství.

Glattfelderův  tým  pak  čísla  rozdrtil  ještě  tvrději  –  a  našel  velmi  hluboce  skrytou  „superentitu“  pouze  147  korporací  –  a  „velká  část  z  toho“  byla  
spojena  s  „jádrem“  1  318  společností.

http://www.newscientist.com/article/mg21228354.500-revealed--the-capitalist-network-that-runs-the-world.html

Bez  pokročilé  technologie  superpočítačů  a  teorie  chaosu  by  to  nikdo  nebyl  schopen  objevit.  Historie  dostihla  Mocnosti,  které  byly.

"Takové  struktury  jsou  v  přírodě  běžné,"  říká  Sugihara....  Nebo  jak  to  říká  Braha:  "Tvrzení  Occupy  Wall  Street,  že  1  procento  lidí  má  
většinu  bohatství,  odráží  logickou  fázi  samoorganizující  se  ekonomiky."

Pokud  to  pro  vás  není  dost  překvapivé,  co  říkáte  na  tohle?

která  ovládala  40  procent  celkového  bohatství  v  síti.

Řekli,  že  by  to  všechno  mohla  být  „logická  fáze“ „samoorganizující  se“  povahy  komplexních  systémů  –  jako  je  globální  ekonomika:

"Je  znepokojující  vidět,  jak  jsou  věci  skutečně  propojené,"  souhlasí  George  Sugihara  ze  Scripps  Institution  of  Oceanography  v  La  Jolla  v  
Kalifornii,  odborník  na  komplexní  systémy,  který  radil  Deutsche  Bank.

Když  tým  dále  rozmotal  pavučinu  vlastnictví,  zjistil,  že  velká  část  je  sledována  zpět  k  „superentitě“  147  ještě  těsněji  propojených  společností  
–  veškeré  jejich  vlastnictví  bylo  v  držení  ostatních  členů  superentity  –

Abychom  byli  spravedliví,  tito  vědci  řekli,  že  to  všechno  může  být  způsobeno  kouzlem  teorie  chaosu.

http://www.newscientist.com/article/mg21228354.500-revealed--the-capitalist-network-that-runs-the-world.html

VĚDCI  NECHTĚLI  VYTRČOVAT  KRKY

KONEC  PÍSMU  JE  SLOVENSTĚ  ODVÁŽNĚJŠÍ

Dohromady  tento  superelitní  klub  starých  dobrých  chlapců  se  147  společnostmi  přímo  vydělává  neuvěřitelných  40  procent  
veškerého  bohatství  na  světě:

Patří  mezi  ně  Barclays  Bank,  JP  Morgan  Chase  &  Co.,  Merrill  Lynch,  UBS,  Bank  of  New  York,  Deutsche  Bank  a  Goldman  Sachs.

[Konkrétně  každá  společnost  v  rámci  „superentity“  vlastnila  podíly  ve  všech  146  dalších.]
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Právě  vytiskli  26  bilionů  dolarů  amerických  peněz  a  dali  je  sami  sobě.

V  JAKÝCH  ODVĚTVÍCH  MUSÍ  BÝT  NEJZISKOVEJŠÍ?

Ředitelé  a  členové  správní  rady  12  bank  Federálního  rezervního  systému  také  řídí  špičkové  finanční  instituce.

Je  to  poprvé,  co  je  prezentován  žebříček  ekonomických  aktérů  podle  globální  kontroly.  Všimněte  si,  že  mnoho  hráčů  patří  do  finančního  
sektoru…  a  mnoho  jmen  jsou  známí  globální  hráči….

Podařilo  se  mi  najít  seznam  Fortune  500  nejziskovějších  odvětví,  podle  procent,  za  rok  2008  –  ale  nic  novějšího.  (Pokud  to  najdete,  
dejte  mi  vědět.)

TOTO  NEMUSÍ  BÝT  VŮBEC  „PŘIROZENÝ  SAMOorganizační  EFEKT“

Pamatujete  si,  co  jsme  se  dozvěděli  od  kongresmana  Bernieho  Sanderse  poté,  co  provedli  audit  Federálního  rezervního  systému?

http://arxiv.org/PS_cache/arxiv/pdf/1107/1107.5728v2.pdf

V  případě,  že  termín  „blue  chip“  neznáte,  označuje  jakoukoli  velkou  společnost,  která  soustavně  čerpá  zisky.

„Neformální  jednání“  by  bylo  jedním  ze  způsobů,  jak  popsat  Federální  rezervní  systém,  který  tajně  předal  26  bilionů  dolarů  
„nejvyšším  držitelům“  v  rámci  „superentity“  147  korporací.

Dow  Jones  Industrial  Average  sleduje  30  nejlepších  „blue  chip“  společností.

Nikdy  neplýtváte  slovy,  když  po  letech  tvrdé  práce  píšete  vědeckou  práci.  S  ohledem  na  to  si  přečtěte  poslední  odstavec  samotného  
dokumentu:

Naše  výsledky  ukazují,  že  celosvětově  jsou  vrcholoví  držitelé  přinejmenším  v  pozici,  kdy  mohou  vykonávat  značnou  kontrolu,  ať  už  formálně  

(např.  hlasování  na  valných  hromadách  akcionářů  a  představenstev),  nebo  prostřednictvím  neformálních  jednání.

Jak  již  Glattfelderův  tým  řekl,  tato  entita  ovládá  „většinu  velkých  světových  firem  zabývajících  se  blue  chip  a  výrobních  firem“.

Tento  seznam  se  týká  pouze  amerických  společností,  ale  i  tak  je  velmi  aktuální.  Vypadá  to  takto:

Poté  přidejte  tento  řádek  z  druhého  až  posledního  odstavce  první  části  papíru  na  straně  8:

Není  to  tak  těžké  udělat.  Pokud  80  procent  všech  světových  zisků  jde  do  „superentity“  Federálního  rezervního  systému,  pak  by  musely  
ovládat  mnoho  z  nejziskovějších  odvětví.

Služby  finančních  dat  se  objevují  až  na  šestém  místě  –  s  11,7  procenty.

Nakonec  je  třeba  poznamenat,  že  vlády  a  fyzické  osoby  jsou  v  seznamu  uvedeny  pouze  níže.

Naším  dalším  úkolem  je  „sledovat  peníze“  –  a  zjistit,  zda  dokážeme  zjistit,  jaké  korporace  a  průmyslová  odvětví  vlastní,  ať  už  veřejně  
nebo  tajně,  „superentita“  Federálního  rezervního  systému.  (Glattfelderův  tým  ještě  nezveřejnil  úplný  seznam.)

Odvětví  číslo  jedna  na  seznamu  je  síťová  a  jiná  komunikační  zařízení,  která  vydělává  20,4  procenta  ziskové  marže.  Číslo  dvě  na  seznamu  
jsou  internetové  služby  a  maloobchod  s  19,4  procenty.

http://money.cnn.com/magazines/fortune/fortune500/2009/performers/industries/profits/

Toto  zjištění  je  mimořádně  důležité,  protože  neexistovala  žádná  předchozí  ekonomická  teorie  nebo  empirické  důkazy  o  tom,  
zda  a  jak  jsou  špičkoví  hráči  propojeni.

Na  tom  není  vůbec  nic  „přirozeného“.

To  znamená,  že  neprovozují  své  podnikání  izolovaně,  ale  naopak  jsou  svázáni  v  extrémně  propletené  síti  kontroly.
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Pamatujte  –  výše  uvedená  čísla  nám  pouze  říkají,  jak  silný  zisk  každé  z  těchto  odvětví  vytváří.  Pokud  byste  investovali  do  odvětví,  
které  vydělávalo  20  procent  zisku  ročně,  byli  byste  velmi  šťastní.

ConocoPhillips  byl  #16  s  11  miliardami,  358  miliony.  Devon  Energy  a  Occidental  Petroleum  vydělaly  4,5  miliardy.

ROPNÉ  SPOLEČNOSTI  JSOU  NEJZISKOVEJŠÍ  JEDNOTLIVÉ  PODNIKY

Zdravotní  péče:  Lékárna  a  další  služby  –  3,0  %.  Zdravotní  péče:  Zdravotnická  zařízení  –  2,4  %.  Zdravotní  péče:  pojištění  a  řízená  
péče  –  2,2  %.  Velkoobchody:  Zdravotní  péče  –  1,3  %.

Sečtěte  to  všechno  dohromady  a  dostanete  69  miliard,  842  milionů  dolarů  zisků  z  ropy  jen  za  rok  2010  –  v  podstatě  70  miliard  –

Ropné  společnosti  se  tak  v  roce  2008  těšily  13,95  %  všech  nejziskovějších  kategorií  amerických  podniků.

Ropa  a  léčiva  dohromady  zaujímají  13  ze  43  míst  na  seznamu  Fortune  500  nejziskovějších  amerických  průmyslových  odvětví  –  
neboli  ohromujících  30,23  procent  všech  peněz,  které  se  mají  vydělat.

Léčiva  –  19,3  %.  Lékařské  produkty  a  vybavení  –  16,3  %.  Pojištění:  Životní,  zdravotní  (zásoby)  –  4,6  %.

Jedinou  nejziskovější  americkou  korporací  v  roce  2010  byla  Exxon  Mobil  –  vydělávala  30  miliard  460  milionů  dolarů.

Těžba,  těžba  ropy  –  11,5  procenta.  Ropná  a  plynárenská  zařízení,  služby  –  10,2  procenta.  Energie:  Plyn  a  elektřina  –  8,7  procenta.  Rafinace  
ropy  –2,1  procenta.  Potrubí  –  1,5  procenta.  Energie  –  0,9  procenta.

Chevron  je  za  AT&T  a  zaujímá  třetí  místo  s  19  miliardami  24  milionů  dolarů.

Farmaceutika  se  protlačila  na  třetí  místo  s  marží  19,3  procenta.  To  je  však  zavádějící  –  protože  celkový  zdravotnický /  farmaceutický  
průmysl  je  rozdělen  do  sedmi  různých  kategorií:

http://money.cnn.com/magazines/fortune/fortune500/2009/performers/industries/profits/

http://money.cnn.com/magazines/fortune/fortune500/2011/performers/companies/profits/

a  to  jsou  pouze  ropné  společnosti  v  top  50  v  Americe.

Druhým  nejziskovějším  americkým  průmyslem,  na  základě  počtu  kategorií,  které  má  na  seznamu,  a  jejich  procentuálního  podílu,  je  ropný  
a  energetický  byznys  –  který  ovládá  šest  ze  43  míst:

Zde  je  odkaz  na  Fortune  500  seznam  50  nejziskovějších  amerických  podniků  v  roce  2010:

Musíte  jít  do  zahraničí,  abyste  zahrnuli  neamerické  „supermajor“  ropné  společnosti  –  jmenovitě  BP,  Royal  Dutch  Shell  a  Total  SA  –  z  nichž  
každá  je  také  velmi  významná  –  kromě  amerických  Chevron,  ExxonMobil  a  ConocoPhillips.

A  CO  NAFTANY?

Abyste  zjistili,  kolik  peněz  se  skutečně  vydělává,  musíte  se  podívat  na  jednotlivé  podniky.

Seznam  Fortune  500  se  vztahuje  pouze  na  americký  průmysl.

MEZINÁRODNÍ  SEZNAMY  ZMĚNÍ  OBRAZ

Zdravotnictví  tedy  tvoří  16,28  %  všech  odvětví  vydělávajících  peníze  na  seznamu  Fortune  500.  Nic  jiného  nezachycuje  tolik  různých  kategorií.

To  nám  ve  skutečnosti  neříká,  kolik  peněz  tahají  dovnitř.  Pokud  byste  měli  společnost,  jejíž  provoz  stojí  deset  dolarů,  a  vydělávali  byste  
dvanáct  dolarů  ročně,  stále  byste  vydělávali  20  procent  zisku.

Na  seznamu  Fortune  500  je  pouze  43  odvětví,  která  skutečně  generovala  zisky  –  a  sedm  z  nich  je  zdravotnictví.
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Pfizer  je  na  21.  místě  s  8  miliardami,  257  miliony.  Eli  Lilly  je  na  29.  místě  s  5  miliardami  69,5  milionu.

Ministerstvo  obrany  Spojených  států  rozdalo  jen  ve  fiskálním  roce  2011  721,3  miliardy  dolarů.

Johnson  and  Johnson  váží  na  devátém  místě  s  13  miliardami  334  milionů.  10.  místo  je  Berkshire  Hathaway  Warrena  Buffeta  s  12  
miliardami  967  milionů.  Poté  se  hned  za  nimi  dostane  Procter  &  Gamble  na  12.  místo  s  12  miliardami  736  milionů.

Sedm  z  20  největších  veřejných  mezinárodních  společností  jsou  ropné  a  plynárenské  společnosti:  Exxon  Mobil,  Royal  Dutch  Shell,  Petro  
China,  Petrobras,  Gazprom,  Chevron  a  Total.  To  je  35  procent.

To  nezahrnuje  20,9  miliardy  na  aktivity  obrany  proti  atomové  energii,  ani  124,5  miliardy  na  dávky  pro  veterány,  ani  10,1  miliardy  na  
zahraniční  vojenskou  pomoc,  ani  44,1  miliardy  na  zahraniční  ekonomickou  pomoc,  ani  7,5  miliardy  na  aktivity  související  s  obranou.

Toto  jsou  pouze  nejviditelnější  a  ověřitelné  farmaceutické /  zdravotnické  společnosti  na  seznamu  a  pouze  ty,  které  se  objevují  v  top  50  
seznamu  Fortune  500:

http://money.cnn.com/magazines/fortune/fortune500/2011/performers/companies/profits/

Osm  z  20  největších  mezinárodních  společností  jsou  banky:  JP  Morgan  Chase,  HSBC  (Velká  Británie),  ICBC  (Čína),  Citigroup,  BNP  Paribas  
(Francie),  Wells  Fargo,  Banco  Santander  (Španělsko)  a  China  Construction  Bank.  To  je  dohromady  40  procent.

NEZAPOMEŇTE  NA  ROZPOČET  NA  OBRANU  SPOJENÝCH  STÁTŮ

Celých  devět  z  50  nejziskovějších  společností  Fortune  500  v  roce  2010  bylo  farmaceutických  firem  –  a  jejich  celkový  zisk  dosáhl  64  miliard  
924,6  milionů  dolarů.

Celkový  kombinovaný  příjem  za  ropu  a  léčiva  v  prvních  50  pozicích  seznamu  Fortune  500  je  70  miliard  plus  65  miliard  –  neboli  celkem  
135  miliard.

Úplný  mezinárodní  seznam  se  všemi  těmito  společnostmi  se  nazývá  Forbes  Global  2000.  To  nám  dává  lepší  celkový  přehled  o  tom,  co  se  
ve  světě  děje  –  ale  stále  to  sleduje  pouze  společnosti,  které  musí  veřejně  hlásit  své  příjmy.

Vraťme  se  na  chvíli  k  seznamu  Fortune  500  nejlepších  amerických  korporací.

Léčiva  na  seznamu  Forbes  Global  2000  tolik  nevyskakují.  Jedinou  farmaceutickou  společností  v  top  20  je  Berkshire  Hathaway  na  #8,  což  
je  technicky  konglomerát,  který  má  podíly  i  v  jiných  odvětvích.

Tento  příjem  údajně  pobírá  více  než  330  000  dodavatelů  obrany.

PODÍVEJME  SE  NA  FARMACEUTIKA

Opět  –  devět  ze  všech  50  společností  z  žebříčku  Fortune  500  jsou  léčiva.  Jen  tyto  společnosti  dosáhly  zisku  téměř  65  miliard  dolarů  za  
rok  2010,  těsně  za  70  miliardami  peněz  z  ropy.

Nezapomínejme  také,  že  seznam  Forbes  2000  se  vztahuje  pouze  na  veřejně  obchodované  společnosti.

United  Technologies  se  objevuje  na  37.  místě  se  4  miliardami,  373  miliony.  Nakonec  vidíme  CVS  Caremark  na  47.  místě  s  3  
miliardami  427  milionů.

UnitedHealth  Group  je  na  32.  místě  se  4  miliardami  634  milionů.  Amgen  je  hned  za  nimi  na  33.  slotu  se  4  miliardami,  627  miliony.

V  první  dvacítce  tak  zbývá  pouze  pět  míst .
Takže  patnáct  z  20  největších  společností  na  seznamu  Forbes  2000  –  sedmdesát  pět  procent  –  je  buď  bankovnictví,  nebo  ropa.
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Absolutně.
Existuje  nějaký  důkaz,  že  elity  Federálního  rezervního  systému  skutečně  investují  do  těchto  a  dalších  špičkových  podniků?

Aby  „jádro“  1318  společností  vydělávalo  80  procent  světového  bohatství,  bylo  by  pro  ně  naprosto  nezbytné  profitovat  z  tohoto  
obrovského  obranného  rozpočtu.  Nic  jiného  na  světě  není.

147dílná  „superentita“  má  kontrolní  podíl  v  1318dílném  „jádru“,  které  má  zase  kontrolní  podíl  na  80  procentech  světového  
bohatství.

Pro  korporace  Federálního  rezervního  systému  a  jejich  příjemce  by  bylo  naprosto  nezbytné,  aby  byly  masivně  investovány  do  
ropy  a  léčiv  –  stejně  jako  do  obranného  systému  Spojených  států  –  aby  vydělaly  tak  ohromné  procento.

Pět  největších  dodavatelů  obrany  pro  rok  2010  byly  Lockheed  Martin  s  16,7  miliardy,  Northrop  Grumman  s  11,1  miliardy,  Boeing  s  
10,4  miliardy,  Raytheon  s  6,7  miliardy  a  SAIC  s  4,7  miliardy.

Mnoho  klíčových  pracovníků  Federálního  rezervního  systému  pracuje  pro  tyto  společnosti  –  a  mezi  lety  2007  a  2010  si  tajně  
předaly  biliony  dolarů  ve  volných  penězích.

100  nejlepších  dodavatelů  obrany  v  roce  2010  vydělal  pouze  asi  129,48  miliardy  dolarů,  na  základě  hrubého,  přibližného  
výpočtu  -  z  celkových  výdajů  ministerstva  obrany  ve  výši  692  miliard  za  ten  rok.  To  stále  ponechává  562,5  miliardy  dolarů  
nezapočtených.

Mezi  20  nejlepších  společností  v  „superentitě“  patří  Barclays  Bank,  JP  Morgan  Chase  &  Co.,  Merrill  Lynch,  UBS,  Bank  of  New  York,  
Deutsche  Bank  a  Goldman  Sachs.

Rockefellerovy  velkolepé  zisky  z  ropy  mu  nakonec  umožnily  být  v  pozici,  kdy  si  mohl  v  podstatě  koupit  vládu  Spojených  států  –  a  
její  schopnost  tisknout  peníze  –  prostřednictvím  Federálního  rezervního  systému.

Když  se  podíváme  ještě  hlouběji,  zjistíme,  že  toto  „jádro“  většinou  provozuje  „superentita“  147  společností,  které  jsou  zcela  
propojeny.  75  procent  z  nich  jsou  finanční  instituce.

John  D.  Rockefeller,  jeden  z  předních  architektů,  kteří  založili  a  financovali  Federální  rezervní  systém,  také  vlastnil  a  řídil  
Standard  Oil  Company  od  roku  1870.  Brzy  se  stal  prvním  americkým  miliardářem.

Abychom  to  zhodnotili,  80  procent  světových  zisků  získává  „základní“  skupina  1  318  korporací.

ROCKEFELLER'S  STANDARD  OIL  COMPANY

PŘÍMÉ  NAPOJENÍ  NA  FEDERÁLNÍ  REZERVU

Pojďme  si  nyní  udělat  nějaký  historický  průzkum  dvou  hlavních  jmen  Federálního  rezervního  systému,  o  kterých  vždy  
čteme  –  Rockefellerů  a  Rothschildů  –  a  uvidíme,  co  najdeme.

Na  základě  nových  zjištění  švýcarských  vědců  může  být  mnoho  z  těchto  dodavatelů  obrany  součástí  jediného  
megakonglomerátu  pracujícího  v  zákulisí.
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Standard  Oil  of  New  Jersey  se  stal  Esso,  později  přejmenovaným  na  Exxon  –  který  se  stal  klíčovou  součástí  ExxonMobil,  v  současnosti  nejziskovější  

společnosti  na  světě  –  vydělávající  30  miliard  460  milionů  dolarů.

Mnoho  výzkumníků  a  zasvěcených  osob  navrhlo,  že  jediným  největším  akcionářem  Federálního  rezervního  systému  je  rodina  Rothschildů.

Standard  Oil  měl  až  do  roku  1911  prakticky  monopol  na  výrobu,  přepravu,  rafinaci  a  marketing  ropy,  když  to  bylo  rozbito  znepokojeným  

Nejvyšším  soudem  Spojených  států  v  antimonopolní  legislativě.

BP  Amoco  je  konglomerátem  několika  společností  na  štěpení  Standard  Oil.  Yahoo  Finance  aktuálně  uvádí  hrubý  zisk  BP  Amoco  na  16  

miliard  28  milionů  dolarů.

RODINA  ROTHSCHILDŮ

Continental  Oil  Company  se  stala  Conoco,  nyní  součástí  ConocoPhillips  –  v  současnosti  šestnáctá  nejziskovější  společnost  na  světě  s  11  miliardami  

358  milionů  dolarů.

Naši  švýcarští  vědci  dokázali,  že  tyto  společnosti  se  nikdy  nerozpadly.  1  318  korporací  „jádra“  a  147  „superentit“  je  navzájem  extrémně  

propojeno.

Standard  Oil  of  California  se  stal  Chevron  –  v  současnosti  třetí  nejziskovější  společností  na  světě  s  19  miliardami  24  milionů  dolarů  ročně.

Čtyři  ze  šesti  „supermajorů“  v  ropném  průmyslu  jsou  tedy  přímé  Rockefellerovy  spinoffy  –  BP,  Chevron,  ExxonMobil  a  ConocoPhillips.

Šel  jsem  přímo  ke  zdroji  a  přečetl  jsem  si  jejich  oficiálně  schválený  The  Rothschilds:  A  Family  Portrait  od  Frederica  Mortona,  Atheneum  Press,  
New  York,  1962,  abych  se  o  nich  dozvěděl  více.
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Mayer  Amschel  Bauer  (později  „Rothschild“)  se  narodil  v  roce  1743.  Po  smrti  svého  otce  se  tři  roky  učil  u  Bank  of  Oppenheimer  a  stal  
se  mladším  partnerem.

Neuvědomil  jsem  si,  že  Frankfurt  v  Německu  byl  na  konci  18.  století  velmi  nepřátelský  vůči  Židům.  Rothschildové  žili  v  ghettu,  byli  
vystaveni  extrémnímu  veřejnému  ponižování  a  od  roku  1764  byli  téměř  na  mizině.

Ghetto…  [mělo]  nařízení,  které  zakazovalo  frankfurtským  Židům  farmařit,  řemeslo,  dokonce  i  obchodovat  s  ušlechtilejším  zbožím,  jako  
jsou  zbraně,  hedvábí  nebo  čerstvé  ovoce….

S  tak  extrémním  veřejným  ponižováním  a  útlakem,  ke  kterému  dochází  denně  po  celé  generace,  Rothschildové  možná  ztratili  víru  v  
dobrotu  a  laskavost  lidstva.

Mayer  takto  pobavil  místní  děti  a  dostal  se  k  těžkým  řetězům,  kterými  vojáci  každou  noc  spoutali  Judengasse  (Židovskou  ulici).

HNĚV  SE  MĚNÍ  V  AKCI

16:  Na  své  cestě  nemohl  Mayer  uniknout  pouličním  uličkám,  jejichž  oblíbenou  zábavou  bylo  křičet:  „Žide,  konej  svou  povinnost!“  –  načež  
musel  Žid  ustoupit,  sundat  si  klobouk  a  uklonit  se.

Další  městský  edikt  omezoval  Židy  na  pět  set  rodin  a  na  maximálně  dvanáct  sňatků  ročně.

112

Machine Translated by Google

http://www.amazon.com/ROTHSCHILDS-FAMILY-PORTRAIT-frederic-Morton/dp/0020230028/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1326081738&sr=8-1
http://www.amazon.com/ROTHSCHILDS-FAMILY-PORTRAIT-frederic-Morton/dp/0020230028/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1326081738&sr=8-1


13:  [V]  Frankfurtu  [Německo]…  ve  stísněném  ghettu…  se  žlutou  hvězdou  připnutou  na  kaftanu  měl  Mayer  Amschel  Rothschild  před  dvěma  

stoletími  malý  obchod.

[Oženil  se]  s  Gutele  Schnapperovou  a  vychoval  s  ní  těch  pět  neuvěřitelných  synů,  kteří  dobyli  svět  důkladněji,  lstivější  a  mnohem  trvalejší  než  

všichni  Caesaři  před  nimi  nebo  všichni  Hitlerové  po  nich.

Do  té  doby  si  vydělal  dost  peněz,  aby  si  koupil  otcova  počítadlo,  které  zdobil  červený  štít,  symbolizující  touhu  po  revoluci  –  což  ho  inspirovalo  k  

přijetí  příjmení  „Rothschild“.  ( Rodinný  dům,  který  koupil  později,  měl  zelený  štít.)

5:  Žádné  moderní  jméno  nenadchne  proslavenější  eminenci.  Žádná  nekrálovská  rodina  nedržela  tolik  moci  tak  důsledně,  tak  zvláštně….

Vzhledem  k  tomu,  že  jde  o  soukromá  partnerství,  rodinné  domy  nikdy  nemusejí  a  nikdy  nezveřejňují  jedinou  veřejnou  rozvahu  nebo  jinou  zprávu  

o  své  finanční  situaci.

Překvapilo  mě,  jak  otevřeně  mluvil  autor  Rothschildů  o  míře  vlivu,  který  měla  rodina  Mayera  Amschela  na  svět  –  ale  v  roce  1962,  kdy  byla  

kniha  napsána,  bylo  všechno  úplně  jinak.

Ačkoli  ovládají  množství  průmyslových,  komerčních,  těžařských  a  turistických  korporací,  ani  jedna  nenese  jméno  Rothschild.

Jméno  Rothschild  už  není  běžně  slyšet  v  mainstreamových  médiích  –  ale  nebylo  tomu  tak,  když  byli  The  Rothschildovi  napsáni  v  roce  1962.  

Jejich  hluboké  spojení  s  královskou  rodinou  bylo  v  knize  otevřeně  přiznáno.

Získal  si  jejich  přízeň  prostřednictvím  různých  chytrých  technik,  jako  je  prodej  vzácných  a  vzácných  mincí  za  absurdně  nízké  ceny.

11:  Dvě  velké  [Rothschildovy]  banky  v  Londýně  a  Paříži  (pravděpodobně  největší  soukromé  finanční  instituce  na  světě)…  nemají  venku  

ani  tak  jmenovku.

NIKDO  NEPOPÍRÁ  SÍLU  ROTHSCHILDŮ

Mayer  Amschel  brzy  našel  důmyslné  způsoby,  jak  uzavírat  vysoce  inteligentní  obchodní  dohody  s  předními  členy  královské  
rodiny  a  poskytovat  bankovní  služby,  aby  zvládl  všechny  nepříjemné  transakce,  do  kterých  se  nechtěli  zapojovat.

6:  Po  generace  lidé  v  Buckinghamském  paláci  poznávali  příbuzenství:  královna  Viktorie  často  večeřela  a  spala  v  Rothschildových  domech;  vévoda  z  

Windsoru  uprchl  přímo  po  své  abdikaci  k  Rothschildovi  (rakouskému).

Bylo  by  nedostatečné  shrnout  rodinu  jako  „stále  velmi  bohatou“.  Majetek  Rothschildů  v  Anglii  a  ve  Francii  je  nevyslovitelný  jako  vždy….
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Dokud  Mayer  žil  sám  se  svou  ženou,  byl...  Caesarem  bez  centurionů.  Ale  brzy  tito  chlapci  vypochodovali  z  Guteleho  lůna  jako  
tolik  neohrožených  legií.

DOCELA  BEZMĚRNĚ  ÚSPĚŠNÁ  RODINA

Je  docela  možné,  že  lidé,  kteří  se  dosud  nejasně  hemžili  u  Zeleného  štítu  [na  konci  80.  let  18.  století  ve  frankfurtském  židovském  
ghettu],  byli  v  moderní  historii  rodinou  par  excellence.

NATHAN  ROTHSCHILD  KOUPÍ  BRITSKÉ  ŘÍŠI

Tolik  smrti  a  ničení  na  jednom  poli  byla  hororová  show.  O  čtyři  dny  později  major  W.  E  Frye  zjišťoval  škody  a  musel  odejít,  protože  byl  tak  
traumatizován,  že  málem  pozvracel.

29:  Možná,  že  první  Římané  byli  nejúspěšnějším  národem,  jaký  jsme  poznali;  možná  Napoleon  nejimpozantnější  jedinec.

Celá  bitva  se  odehrála  18.  června  1815.  Napoleon  byl  v  přesile  –  72  000  ku  118  000.  Napoleon  se  vzdal  ve  22  hodin  –  poté,  co  
bylo  zabito  nebo  zraněno  25  000  jeho  mužů.  Na  anglo-pruské  straně  bylo  zabito  nebo  zraněno  19  300  mužů  –  to  vše  během  
jediného  dne.

Pak  Nathan,  který  dosáhl  větší  moci  než  kterýkoli  jiný  muž  v  Anglii.  Pak  Kalman,  který  si  obtočil  kolem  ruky  italský  poloostrov.  Pak  
Jacob,  který  měl  vládnout  ve  Francii  během  Republiky  a  Říše.

Každý  z  jeho  synů  se  dostal  do  velmi  prominentních  mocenských  pozic  –  v  Německu,  Rakousku,  Anglii,  Itálii  a  Francii.

Francouzská  říše  za  Napoleona  se  snažila  převzít  vše  v  Evropě.  Aliance  sedmi  zemí  pod  velením  Britů  se  bránila.  Běžně  se  očekávalo,  
že  o  konečném  výsledku  tohoto  konfliktu  se  rozhodne  ve  Waterloo.

Nejprve  přišel  Amschel,  budoucí  pokladník  Německé  konfederace.  Pak  Salomon,  který  nakonec  dosáhl  přesně  té  vznešené  stanice  v  

císařské  Vídni,  která  zůstala  věčným  snem  [knížete]  landkraběte  Viléma.

Jak  čteme  dále  v  The  Rothschilds,  zjišťujeme,  že  pět  mužských  dětí  Mayera  Amschela  se  rozmístilo  po  celé  Evropě  a  stali  se  tak  v  podstatě  
první  nadnárodní  korporací  na  světě.

„Consols“  byla  zkratka  pro  „konsolidované  anuity“  –  v  podstatě  akcie  britské  vlády  poté,  co  konsolidovala  svá  aktiva  v  roce  1751.  
Obchodování  „consols“  doslova  obchodovalo  s  bohatstvím  britského  impéria  –  a  jeho  obyvatel.

Mortonova  kniha  neomlouvá  chování  Rothschildů.  Jeden  z  nejúžasnějších  příkladů  je  v  diskusi  o  „konzolách“,  která  začíná  na  straně  49.
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ŠEST  TISÍC,  PĚTISTO  NÁSLEDNÝ  NÁRŮST  BOHATSTVÍ

Nemůžeme  odhadnout  počet  nadějí  a  úspor,  které  tato  vykonstruovaná  panika  vymazala...  kolik  sluhů  v  livrejích,  kolik  Watteauů  
a  Rembrandtů...  [Rothschild]  vyhrál  ten  jediný  den.

Množství  mrtvých  těl,  hromady  raněných  mužů  s  rozdrcenými  končetinami,  kteří  se  nemohli  hýbat  a  kteří  zahynuli  kvůli  tomu,  že  si  
zranění  nenechali  obléci  nebo  hladem,  protože  spojenci  byli  samozřejmě  povinni  vzít  s  sebou  své  chirurgy  a  vozy,  tvořilo  podívanou.  
Nikdy  nezapomenu.

Konzoly  padly.  Nathan  se  nakláněl  a  nakláněl  a  prodával  a  prodával.  Konzoly  klesly  ještě  více.  "Rothschild  ví,"  šepot  se  čeřil  skrz  
"Změnu".  "Waterloo  je  ztraceno."...

Konzoly  klesaly,  konzole  prudce  klesaly  –  až  na  zlomek  sekundy,  než  bylo  příliš  pozdě,  Nathan  náhle  koupil  obří  balíček  za  píseň.  
Okamžik  poté  se  objevila  skvělá  zpráva,  která  vyslala  konzoly  do  výšky.

Když  tam  dorazili,  ten  pohled  byl  příliš  hrozný,  než  aby  se  dal  spatřit.  Bylo  mi  špatně  od  žaludku  a  musel  jsem  se  vrátit.

Jeho  jméno  už  bylo  takové,  že  jediný  podstatný  pohyb  z  jeho  strany  stačil  k  vyřešení  problému.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Battle_of_Waterloo

Jiný  muž  na  jeho  místě  by  svou  cenu  utopil  do  konzol.  Ale  tohle  byl  Nathan  Rothschild...  Neinvestoval.  Prodal.  Vyhodil  konzoly.

HROMADNÁ  PANIKA  JE  VELKÝ  PODNIK,  POKUD  JIŽ  ZNÁTE  VÝSLEDEK

49:  Nebyla  žádná  cennější  zpráva  než  výsledek  Waterloo...  Pokud  Napoleon  vyhraje,  anglické  konzoly  budou  nutně  padat.  Kdyby  
prohrál,  nepřátelské  impérium  by  se  rozbilo  a  konzole  by  se  zvedly...

Pokud  nerozumíte  tomu,  co  se  stalo,  v  podstatě  všechny  oklamal,  aby  prodali  vše,  co  měli,  a  pak  to  všechno  koupil  levně  zpět  –  těsně  
předtím,  než  ceny  akcií  vyletěly  do  nebes.

Rothschildovi  nám  říkají,  že  agent  jménem  Rothworth  přivezl  Nathana  tu  zprávu  lodí  –  porazil  oficiálního  britského  posla  o  několik  hodin.

rozšířil  své  jmění  ohromujícím  faktorem  6500krát.

Nathan  Rothschild  byl  jedním  z  prvních,  kdo  obdržel  zprávu  o  britském  vítězství  –  na  úsvitu  20.  června.

Podle  pečlivého  výzkumu  Eustace  Mullinse  (1985)  v  tomto  jediném  manévru  Nathan  Rothschild

ZAJÍMAVÉ  OBCHODOVÁNÍ
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Měl  jsem  několik  důvěryhodných  zasvěcených  kontaktů,  které  mi  řekly,  že  mladší  generace  této  a  dalších  špičkových  bankovních  rodin  
chtějí  vytvořit  radikální,  pozitivní  změny.

http://www.globalresearch.ca/index.php?context=va&aid=25080

Věřím,  že  odpuštění  –  navzdory  zvěrstvům,  která  byla  a  jsou  páchána  –  nám  poslouží  mnohem  lépe  než  jakákoli  touha  po  bdělé  spravedlnosti.

Jak  poznamenal  komentátor  Amazonu  „SmokeNMirrors“  7.  srpna  2009,

JW  McCallister,  zasvěcenec  do  ropného  průmyslu  s  napojením  na  House  of  Saud,  napsal  v  The  Grim  Reaper ,  že  informace,  které  
získal  od  saúdských  bankéřů,  uvádí  80%  vlastnictví  newyorské  Federální  rezervní  banky  –  zdaleka  nejmocnější  pobočky  Fedu  –  pouhých  
osmi  rodin.  z  nichž  čtyři  sídlí  v  USA.

Obviňovat  z  toho  všeho  židovský  národ  by  však  byla  fatální  a  směšná  chyba.  Kdykoli  začneme  démonizovat  celé  rasy  lidí,  hlasovali  
jsme  pro  genocidu.

Motivace  a  filozofie  těchto  „bankovních  rodin“  mají  kořeny  v  tajných  společnostech,  které  nemají  nic  společného  s  judaismem,  jak  brzy  
uvidíme.

Napájení.

Ačkoli  jsou  tyto  informace  přísně  střeženým  tajemstvím,  došlo  k  dostatečnému  množství  úniků,  které  potvrdily  totožnost  klíčových  
bankovních  rodin,  které  založily  Federální  rezervní  systém.

Vlastní  schválená  rodinná  biografie  Rothschildů  odhaluje  rozsah  moci,  kterou  získali  v  celé  Evropě.

Nyní  by  vám  mnoho  z  nich  mělo  znít  povědomě  –  protože  použili  Federální  rezervní  systém,  aby  se  zachránili:

Jediným  nejlepším  způsobem,  jak  vydělat  peníze  a  zajistit  kontrolu,  je  vyvolat  masovou  paniku.  To  byla  lekce.  Pokud  všichni  
prodávají  a  vy  přesně  víte  ten  správný  okamžik  k  nákupu,  můžete  dosáhnout  zdánlivě  neomezeného

TOTO  NENÍ  „ŽIDOVSKÉ  KONSPIRACE“

KDO  VLASTNĚ  ŘÍDÍ  FEDERÁLNÍ  REZERVU?

Jsou  to  Goldman  Sachs,  Rockefellers,  Lehmans  a  Kuhn  Loebs  z  New  Yorku;  Rothschildové  z  Paříže  a  Londýna;  Warburgové  z  Hamburku;  
Lazards  z  Paříže;  a  Izrael  Mojžíš  Seifs  z  Říma.

Není  pochyb  o  tom,  že  ovládají  Federální  rezervní  systém  od  jeho  vytvoření  (ve  skutečnosti  to  bylo  jejich  vytvoření!)  a  oficiálně  Bank  of  
England  přinejmenším  od  poloviny  19.  století.

Znalosti  jsou  klíčem.  Systému  se  dařilo  v  utajení.  Pravda  nás  osvobodí.

Je  dobře  známo,  že  bohatství  plodí  bohatství;  jestliže  před  méně  než  2  stoletími  jedna  rodina  v  podstatě  vlastnila  Britské  impérium,  
existuje  velmi  reálná  šance,  že  toto  jmění  je  nyní  mnohonásobně  větší  než  tehdy….

Kromě  toho  je  „systém“  tak  velký,  tak  propojený  a  tak  protkaný  všemi  aspekty  naší  společnosti,  že  jediný  platný  způsob,  jak  jej  transformovat,  
je  zevnitř.

CPA  Thomas  D.  Schauf  potvrzuje  McCallisterova  tvrzení  a  dodává,  že  deset  bank  kontroluje  všech  dvanáct  poboček  Federální  
rezervní  banky.

Nesdílejí  cynický,  negativní  postoj  k  lidskosti,  který  stále  mají  mnozí  z  jejich  starších.

Sám  Nathan  věřil,  že  tímto  krokem  ovládl  britskou  peněžní  zásobu  a  s  ní  i  celé  Britské  impérium.

http://www.amazon.com/ROTHSCHILDS-FAMILY-PORTRAIT-frederic  Morton/dp/
0020230028/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1326081738&sr=8-1
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FARMACEUTICKÉ  FIRMY  OBĚTUJÍ  LIDI  PRO  ZISK

Farmaceutický  gigant  Pfizer  vyrábí  kuřecí  krmivo  pro  ptáky  chované  v  továrně.  Trus  těchto  ptáků  se  pak  krmí  dobytkem  chovaným  v  
továrně.

To  vytváří  obrovské  množství  zisků  –  a  to  nás  stojí  draho:

Eustace  Mullins  došel  ke  stejným  závěrům  ve  své  knize  The  Secrets  of  the  Federal  Reserve,  ve  které  zobrazuje  grafy  spojující  Fed  a  

jeho  členské  banky  s  rodinami  Rothschildů,  Warburga,  Rockefellera  a  dalších.  [4]

Nedávné  odhalení  odhalilo,  že  společnost  Pfizer  přidává  arsen  do  krmiva  pro  kuřata  údajně  zabíjet  parazity  a  stimulovat  rychlejší  růst.

„JÁ  TAKÉ“  DROGY

Mnoho  farmaceutických  společností  se  zabývá  výrobou  léků  „já  taky“.  Vezmou  populární  drogu,  změní  ji  jen  o  jednu  molekulu  a  
znovu  ji  uvolní  jako  nový  produkt.

Schauf  uvádí  Williama  Rockefellera,  Paula  Warburga,  Jacoba  Schiffa  a  Jamese  Stillmana  jako  jednotlivce,  kteří  vlastní  velké  podíly  Fedu.  
[3]  Schiffovi  jsou  zasvěcenci  v  Kuhn  Loeb.  Stillmanovi  jsou  zasvěcenci  Citigroup,  kteří  se  na  přelomu  století  přiženili  do  klanu  
Rockefellerů.

Komisařka  Evropské  unie  pro  hospodářskou  soutěž  Neelie  Kroesová  nedávno  dospěla  k  závěru,  že  Evropané  platí  za  své  léky  o  40  
procent  více,  než  by  měli.  kvůli  tomuto  "prohnilému"  systému  --  penězům,  které  by  mohly  zachránit  mnoho  životů,  kdyby  byly  
přesměrovány  na  skutečnou  zdravotní  péči.

Americký  vládní  úřad  pro  odpovědnost  říká,  že  trh  s  drogami  není  ani  zdaleka  zdrojem  inovací,  ale  neutrácí  prakticky  nic  na  nemoci,  které  
zabíjejí  nejvíce  lidských  bytostí,  jako  je  malárie,  protože  oběti  jsou  chudé,  takže  se  stěží  dá  vysát  nějaký  zisk.  ….

ARSENIK  V  KRMENÍ  PRO  KUŘE

Jmenuje  NM  Rothschild  z  Londýna,  Rothschild  Bank  of  Berlin,  Warburg  Bank  of  Hamburg,  Warburg  Bank  of  Amsterdam,  Lehman  
Brothers  of  New  York,  Lazard  Brothers  of  Paris,  Kuhn  Loeb  Bank  of  New  York,  Israel  Moses  Seif  Bank  of  Italy,  Goldman  Sachs  of  New  York  a  
JP  Morgan  Chase  Bank  of  New  York.

http://www.huffingtonpost.com/johann-hari/the-horrifying-hidden-sto_b_251365.html

léky,  které  dělají  přesně  stejnou  práci  jako  lék,  který  již  existuje,  ale  má  jednu  molekulu  odlišnou,  takže  si  mohou  vzít  nový  patent  a  získat  
další  lavinu  zisků….

Většina  lidí  si  neuvědomuje  do  očí  bijící  zločiny  proti  lidskosti,  které  spáchaly  největší  farmaceutické  společnosti:

A  i  s  těmi  nepatrnými  14  procenty  farmaceutické  společnosti  utrácejí  jmění  na  vývoj  léků  "já-také"  --

Devět  z  50  nejziskovějších  společností  Fortune  500  v  roce  2010  byly  farmaceutické  výrobky  –  s  celkovým  ziskem  64  miliard  924,6  milionů  
dolarů.

Zbytek  jde  na  marketing  a  zisky.

Podrobná  studie  Dr.  Marcia  Angell,  bývalý  redaktor  prestižního  časopisu  New  England  Journal  of  Medicine  říká,  že  pouze  14  procent  
rozpočtů  [farmaceutických  společností]  jde  na  vývoj  léků  –  obvykle  na  nekreativní  závěrečnou  část  lékové  stopy.

Nyní,  když  jsme  se  dotkli  Rockefellerovy  ropy  a  Rothschildových  bankovních  aspektů  Federálního  rezervního  systému,  vraťme  se  na  chvíli  
zpět  k  léčivům.

http://www.huffingtonpost.com/johann-hari/the-horrifying-hidden-sto_b_251365.html
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PROČ  SI  ZADRŽOVALI  TAK  ZKORUPOVANÝ  SYSTÉM  ZDRAVOTNÍ  PÉČE?

Pokud  vlastníte  a  ovládáte  farmaceutický  průmysl,  určitě  by  mělo  smysl  tajně  provozovat  agenturu,  která  má  na  starosti  regulaci  vašich  
produktů:

G.  Edward  Griffin  ve  Světě  bez  rakoviny  uvádí  argument,  že  Rockefellerova  a  Carnegieho  nadace  začaly  podporovat  AMA  ve  snaze  
ovládnout  zřízení  lékařského  školství  a  získat  moc  nad  touto  „velkou  a  životně  důležitou  sférou  amerického  života“.

Americká  lékařská  asociace  přijímá  peníze  od  Rockefellerových  a  Carnegieho  nadací  již  od  roku  1910.

Sekce  Foster  Gamble  „Fact  Checking“  na  webu  Thrive  Movement  odhaluje,  že  Americká  lékařská  asociace  byla  financována  Rockefellery  
(Federal  Reserve).

Pokud  pochybujete,  jak  hluboko  tento  vliv  sahá,  poslouchejte  republikánského  kongresmana  Waltera  Burtona,  který  přiznal  poslední  velkou  
zdravotnickou  legislativu  přijatou  v  USA  v  roce  2003:  "Účet  napsali  farmaceutičtí  lobbisté."

AMERICAN  MEDICAL  ASSOCIATION  BYLA  FINANCOVÁNA  FEDEM

Dlouhá  cesta  k  univerzálnímu  zdravotnímu  pokrytí

Vytvoření  připojení  eHealth:  Účastníci

Toxická  otrava  arsenem  způsobuje  zdravotní  problémy.  Většina  lidí  se  snaží  řešit  své  zdravotní  problémy  užíváním  léků  –  spíše  než  změnou  
jídelníčku,  jako  je  eticky  chované  bio  maso.

Za  posledních  deset  let  jen  v  USA  utratily  farmaceutické  společnosti  za  lobbisty  a  politické  „příspěvky“  více  než  3  miliardy  dolarů.  
Zaplatili  politikům,  aby  systém  fungoval  v  jejich  zájmu.

Ačkoli  byl  tento  produkt  Roxarsone  nyní  stažen  z  regálů  ve  Spojených  státech,  Společnost  Pfizer  naznačila,  že  by  ji  nemusela  nutně  
stáhnout  z  asi  tuctu  dalších  zemí  pokud  je  k  tomu  nedonutí  regulátory.

Výroční  zpráva  Rockefellerovy  nadace,  1957

Proč  bychom  měli  udržovat  tento  systém,  když  je  tak  špatný?

http://www.huffingtonpost.com/johann-hari/the-horrifying-hidden-sto_b_251365.html

Nedávno  to  FDA  prokázalo  jako  nesprávné.  Všechno  kuřecí  maso  chované  v  továrně  mohlo  obsahovat  arsen  –  smrtelný  jed.  Díky  tomu  
je  velmi  pravděpodobné,  že  hovězí  maso  chované  v  továrně  mohlo  mít  také  arsen.

Výroční  zpráva  Rockefellerovy  nadace,  1932

Web  Rockefellerovy  nadace  poukazuje  na  různá  spojení  mezi  Americkou  lékařskou  asociací  a  nadací.  Zde  je  několik  příkladů:

Po  mnoho  let  tvrdili,  že  to  nepřešlo  do  masa,  ale  všechno  šlo  ven  jako  odpad.

Johann  Hari  prozrazuje  odpověď  –  doslova  si  koupili  vládu.

Pokud  farmaceutický  průmysl  upřednostňuje  zisky  nad  lidmi  a  vytahuje  peníze  z  již  tak  omezené  ekonomiky,  proč  bychom  si  je  
nechávali?

Skutečnost:  Americká  lékařská  asociace  (AMA)  je  z  velké  části  financována  Rockefellerovými,  kteří  na  oplátku  využívají  své  finance  k  
ovlivňování  výzkumu  a  rozhodování  AMA.

http://www.thrivemovement.com/fact_checks
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"Naše  analýza  je  založena  na  realitě."

Goldman…  [je]  mocná,  dobře  propojená  firma  s  uchem  prezidenta  a  ministerstva  financí,  která,  jak  se  zdá,  dobyla  celou  regulační  
strukturu  –  a  nyní  stojí  na  propasti,  jak  oficiálně  uniknout  jedné  z  největších  finančních  zločiny  v  historii.

„Realita  je  tak  složitá,  že  se  musíme  odklonit  od  dogmat,  ať  už  jde  o  konspirační  teorie  nebo  volný  trh,“  říká  James  Glattfelder.

http://www.newscientist.com/article/mg21228354.500-revealed--the-capitalist-network-that-runs-the-world.html

Zdálo  se,  že  [Goldman  Sachs]  počítá  s  neochotou  nebo  neschopností  federálních  regulátorů  je  zastavit  –  a  když  byli  loni  zavoláni  do  
Washingtonu,  aby  vysvětlili  své  chování,  vedoucí  pracovníci  Goldman  bezostyšně  uvedli  Kongres  v  omyl,  zjevně  přesvědčeni,  že  jejich  křivá  
přísaha  nebude  mít  žádné  vážné  důsledky…

Náš  švýcarský  vědec  James  Glattfelder,  který  pomocí  superpočítačů  dokázal,  že  malý  počet  společností  ovládá  většinu  světového  
bohatství,  promluvil  přímo  ke  skeptikům  v  následujícím  citátu:

http://www.rollingstone.com/politics/news/the-people-vs-goldman-sachs-20110511

Může  se  stát,  že  se  setkáte  tváří  v  tvář  s  velmi  silným  popíráním,  výsměchem  a  útokem  –  dokonce  i  tváří  v  tvář  nepopiratelným  
důkazům.

Tento  článek  si  díky  své  ohromující  žurnalistice  vysloužil  23  000  lajků  na  Facebooku  a  268  napsaných  komentářů  –  většinu  z  nich  sem  kvůli  
složitosti  neuvedu:

Velmi  populární  článek  v  Rolling  Stone  od  Matta  Tabibiho  systematicky  odhaloval,  jak  je  Goldman  Sachs  v  centru  incestního  vztahu  mezi  Wall  
Street,  zvolenou  vládou  a  Federálním  rezervním  systémem.

Pokračujte  a  zkuste  někomu  říct,  že  svět  zřejmě  řídí  „superentita“  147  korporací  a  tyto  korporace  jsou  zcela  propojeny  s  Federálním  
rezervním  systémem  –  který  rozdal  26  bilionů  dolarů  na  záchranu,  bez  jakékoli  regulace  nebo  dohledu  ze  strany  americká  vláda.

Co  kdyby  bylo  možné  odradit  od  kritického  myšlení  na  veřejnosti  –  takže  lidé  by  nikdy  nedali  všechny  kousky  dohromady?  Jedním  z  
užitečných  způsobů,  jak  toho  dosáhnout,  by  byla  kontrola  vzdělávacího  systému.

Tady  se  začínají  stírat  hranice  mezi  vládou,  armádou,  financemi,  dodavateli  obrany  a  korporacemi.  Jádrem  toho  všeho  je  „superentita“  147  
společností  –  75  procent  z  nich  jsou  finanční  instituce.

Většina  lidí  se  řídí  spíše  „vnitřnostmi“  než  vědeckými  fakty.

CO  ŘÍKÁTE  NA  SKEPTIKY?

VŠECHNO  SE  ZAČÍNÁ  ROZMAŽOVAT

VZDĚLÁVACÍ  SYSTÉM

Další  otázka,  kterou  byste  si  rozumně  položili,  je  tato:  Jak  se  sakra  tito  lidé  vyhýbali  tomu,  aby  byli  chyceni  za  posledních  100  let?

Pokud  ministerstvo  spravedlnosti  neposkytne  americkému  lidu  příležitost  soudit  tento  případ  –  pokud  Goldman  bude  jednat  bez  
soudu  –  jednou  provždy  potvrdí  trapnou  pravdu:  že  zákony  v  Americe  jsou  subjektivní  a  zločin  je  definován.  ne  tím,  co  jsi  udělal,  ale  
tím,  kým  jsi.

Skutečnost,  že  tyto  důkazy  [popsané  v  celém  článku]  pocházejí  z  kanceláře  amerického  senátora,  a  nikoli  z  FBI  nebo  SEC,  je  sama  o  sobě  
součástí  zhoršujícího  se  příběhu  o  bezpráví  a  despotismu,  který  vyvolal  globální  ekonomický  kolaps….
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V  roce  1983  bylo  ve  Spojených  státech  50  různých  nezávislých  mediálních  společností.  Do  roku  2004  se  tento  počet  snížil  na  pět  klíčových  
hráčů:  Time  Warner,  Disney,  News  Corporation  (FOX),  Bertelsmann  z  Německa  a  Viacom  (dříve  CBS).

Prostřednictvím  grantů  utratili  miliony  dolarů  –  peníze,  které  byly  použity  k  radikálnímu  ohnutí  tradicionalistického  vzdělávacího  
systému  směrem  k  novému  systému,  který  upřednostňoval  standardizované  testování  před  kritickým  myšlením,  směrem  k  „vědeckému  
řízení“  ve  školách.

Nejprve  si  však  zopakujeme  nedávnou  historii,  abychom  lépe  porozuměli  tomu,  jak  je  dnešní  svět  zdánlivě  stovek  nezávislých  mediálních  
zdrojů  ve  skutečnosti  docela  přísně  kontrolován.

Brzy  uvidíte  přesvědčivý,  zdokumentovaný  důkaz,  že  mocenská  elita  se  tímto  úspěchem  chlubila  již  v  roce  1815  –  ve  stejném  
roce  vyhrál  Nathan  Rothschild  britskou  vládu  v  sázce.

Na  počátku  20.  století  Rockefellerova  i  Carnegieho  nadace  darovaly  velké  sumy  peněz  na  vzdělávání  a  společenské  vědy.  Podporovali  
zejména  Národní  vzdělávací  asociaci.

Aby  se  tak  ohromně  propojená  skupina  vyhnula  odhalení  na  tak  dlouho,  bylo  by  pro  ni  také  absolutním  požadavkem  
kupovat,  vlastnit  a  ovládat  média.

http://www.thrivemovement.com/fact_checks

KONSOLIDACE  MÉDIÍ

Federální  rezervní  systém  vytvořil  National  Education  Association  prostřednictvím  rodiny  Rockefellerů:

ROCKEFELLEROVÉ  „KOUPILI“  VZDĚLÁVACÍ  SYSTÉM

„Jediný  způsob,  jak  udržet  kontrolu  nad  populací,  bylo  získat  kontrolu  nad  vzděláním  v  USA  Uvědomili  si,  že  je  to  podivuhodný  úkol…  
[takže]  část  vzdělávání,  která  by  mohla  být  považována  za  domácí  orientovanou  [byla]  převzata  Rockefellerovou  nadací.  a  tu  část,  která  
byla  orientována  na  mezinárodní  záležitosti  [byla]  převzata  Carnegie  Endowment.“…

Těchto  pět  velkých  korporací  –  Time  Warner,  Disney,  Murdoch's  News  Corporation,  Bertelsmann  z  Německa  a  Viacom  (dříve  CBS)  –  vlastní  
většinu  novin,  časopisů,  knih,  rozhlasových  a  televizních  stanic  a  filmových  studií  ve  Spojených  státech….

Nicméně  sekce  Foster  Gamble  „Fact  Checks“  na  webových  stránkách  Thrive  Movement  uvádí  přesvědčivý  případ,  že  se  to  stalo.

Carnegieho  nadace:
Norman  Dodd,  ředitel  výzkumu  Kongresového  výboru,  našel  toto  prohlášení  v  archivech

Znovu  chápu,  že  tím,  že  jsem  to  uvedl,  narážím  na  cihlovou  zeď  s  „průměrným  člověkem“,  protože  nemohou  čelit  možnosti,  že  svět,  ve  
kterém  žijí,  byl  tak  hluboce  zmanipulován  a  kompromitován.

http://benbagdikian.net/

Ben  Bagdikian  ve  svém  aktualizovaném  vydání  The  New  Media  Monopoly  z  roku  2004  odborně  předkládá  všechny  důkazy  pro  
tato  média .

Navíc  bezprecedentní  vyšetřování  amerického  Kongresu  ohledně  nadací  osvobozených  od  daní  odhalilo  zapojení  Rockefellerových  
a  Carnegie  Foundation  do  agendy  pro  rozsáhlou  kontrolu  populace.

Bylo  to  součástí  promyšleného  plánu,  jak  zajistit,  aby  byl  školní  systém  přínosem  pro  korporační  Ameriku  na  úkor  amerického  školáka.  
Mocné  nadace  se  soukromými  zájmy,  jako  je  Ford  Foundation,  nadále  podporovat  a  tím  ovlivňovat  politiku  NEA  dodnes.
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Ve  své  klíčové  práci  Bagdikian  odhaluje,  jak  těchto  pět  hlavních  společností  utváří  a  formuje  společnost:

http://www.freepress.net/ownership/chart/main

Proto  je  rozsah  této  mediální  konsolidace  skutečně  celosvětový.  Bertelsmann  je  jedinou  společností  z  „Big  Five“  Bena  Bagdikiana,  která  není  
primárně  soustředěna  ve  Spojených  státech.

Možná  si  neuvědomujete,  že  většina  kabelových  kanálů  v  americké  televizi  je  mezinárodní.  V  cizích  zemích  se  používají  titulky.  To  je  jeden  z  
důvodů,  proč  nyní  tolik  lidí  mluví  anglicky.

což  z  něj  činí  ideální  prostředí  pro  vytváření  propagandy:

Když  už  bylo  řečeno,  bylo  by  hroznou  chybou  zatknout  a  uvěznit  zaměstnance  nižší,  střední  a  vyšší  střední  úrovně  v  médiích,  jako  by  byli  
všichni  spoluviníky  problému.

Tyto  společnosti  často  kontrolují  celý  tvůrčí  proces  filmu  nebo  televizní  show  od  začátku  do  konce  –

MEZINÁRODNÍ  PLÁN  GENEROVÁNÍ  PROPAGANDY?

General  Electric  je  také  třetí  největší  veřejná  společnost  na  světě  –  podle  seznamu  Forbes  2000.

[Když  se  ponoříte  do  jednotlivých  kategorií  kabelů,  televize,  tisk,  telekom  a  rádia,  najdete  několik  dalších  společností  pronásledujících  
Velkou  šestku  –  ale  ne  mnoho.]

OPERACE  MOCKINGBIRD

Novější  šetření  FAIR.org  odhalilo,  že  drtivé  většině  médií  ve  Spojených  státech  dominuje  šest  megakorporací:  General  Electric,  
Walt  Disney,  News  Corp,  Time  Warner,  Viacom  a  CBS.

To  zahrnuje  General  Electric  ve  výši  11  miliard  644  milionů;  Walt  Disney  ve  výši  3  miliard,  963  milionů;  a  Comcast  ve  výši  3  miliard  635  
milionů.

Téměř  sami  jako  skupina  ve  své  rozhlasové  a  televizní  dominanci  vytvořili  hrubou  a  vulgární  kulturu,  která  oslavuje  ty  nejponižující  
vlastnosti  v  lidské  psychice  –  chamtivost,  podvod  a  podvádění  jako  legitimní  způsob  vítězství  (jako  např.  různé  "reality"  show).

Mediální  konglomeráty  byly  hlavní  silou  při  vytváření  konzervativní  a  krajně  pravicové  politiky  v  zemi.

V  MÉDIÍCH  SPOJENÝCH  STÁTŮ  OVLÁDÁ  ŠEST  KORPORÁCÍ

http://money.cnn.com/magazines/fortune/fortune500/2011/performers/companies/profits/

Tři  z  těchto  mega-konglomerátů  se  objevují  v  žebříčku  50  nejziskovějších  Fortune  500  pro  rok  2010:

Těchto  pět  není  jen  velkých  –  ačkoli  všechny  patří  mezi  325  největších  korporací  na  světě  –  jsou  jedinečné  mezi  všemi  velkými  korporacemi:  
jsou  hlavním  faktorem  při  změně  politiky  Spojených  států  a  podmiňují  sociální  hodnoty  dětí.  i  dospělí.

Tato  velká  pětka  (s  NBC  od  General  Electric  je  těsně  šestá)  nevyrábí  automobily,  oděvy  ani  matice  a  šrouby.  Vytvářejí  politiku  a  společenské  
hodnoty.

http://benbagdikian.net/

V  mnoha  případech  jsou  tyto  obří  společnosti  vertikálně  integrované  a  kontrolují  vše  od  počáteční  výroby  až  po  konečnou  
distribuci.

Americkému  mediálnímu  prostředí  dominují  masivní  korporace,  které  díky  historii  fúzí  a  akvizic  soustředily  svou  kontrolu  nad  
tím,  co  vidíme,  slyšíme  a  čteme.
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Mezi  nejlepší  investigativní  knihy  na  toto  téma  patří  A  Very  Private  Woman  od  Niny  Burleigh,  Mockingbird:  The  Subversion  of  the  
Free  Press  by  CIA  od  Alex  Constantine,  The  Mighty  Wurlitzer:  How  the  CIA  Played  America  Hugh  Wilford,  Who  Paid  the  Piper?  od  
Frances  Stonor  Saunders  a  The  Very  Best  Men  od  Evana  Thomase.

To  se  stalo  špionážní  a  kontrarozvědnou  pobočkou  Ústřední  zpravodajské  služby.

Když  Kennedy  nařídil  řediteli  ústřední  rozvědky,  aby  provedl  program  domácího  sledování,  vytvořil  precedens,  který  by  prezidenti  
Johnson,  Nixon  a  George  W.  Bush  následovali.

Stejně  jako  u  jiných  pochybných  nebo  nezákonných  aktivit  CIA,  které  byly  schváleny  nejvyššími  vládními  úředníky,  i  tento  účet  ukazuje,  
že  špehování  reportérů  bylo  schváleno  na  nejvyšších  úrovních  Kennedyho  administrativy...

V  roce  1948  Frank  Wisner  byl  jmenován  ředitelem  Kanceláře  speciálních  projektů.  Brzy  poté  byl  přejmenován  na  Úřad  pro  koordinaci  
politik  (OPC).

http://www.spartacus.schoolnet.co.uk/JFKmockingbird.htm

Monitorování  novinářů  CIA  v  letech  1963,  1971  a  1972,  včetně  odposlechů  jejich  telefonů  a  zřizování  pozorovacích  stanovišť  přes  
ulici  od  jejich  kanceláří,  aby  bylo  možné  sledovat  jejich  příchody  a  odchody  a  jejich  návštěvníky,  byla  praxe,  kterou  sám  Bílý  dům  
používal  během  Nixonovy  administrativy.  ….

http://washington.blogs.nytimes.com/2007/06/26/project-mockingbird/

Spartakus  vzdělávací  je  přeplněná  dokumentací  a  odkazy,  které  si  můžete  přečíst  –  včetně  odkazů  na  různé  akademické  knihy  
zabývající  se  tímto  tématem.

To  bylo  v  roce  1948  v  plném  proudu,  s  málo  známým  projektem  CIA  nazvaným  Operace  Mockingbird.  Mnoho  dokumentů  na  toto  téma  
od  té  doby  uniklo  nebo  bylo  odtajněno.

The  New  York  Times  skutečně  odhalil  malou  část  tohoto  výbušného  příběhu  v  roce  2007.

Jen  velmi  málo  subjektů  v  rámci  mainstreamových  médií  se  kdy  postavilo  proti  svým  vlastním  společnostem  –  ale  Conan  O'Brien  
je  vzácná  výjimka,  která  by  v  tomto  bodě  rozhodně  měla  být  zmíněna.

ŠOKUJÍCÍ  ZRADA  CONANA  O'BRIENA  Z  VELKÝCH  MÉDIÍ

Klíčoví  manažeři  a  ředitelé  jsou  pravděpodobně  upláceni,  vydíráni  a  vyhrožováni,  že  budou  plnit  nabídky  superentity  korporací  
Federálního  rezervního  systému  –  částečně  proto,  že  nechtějí  zklamat  své  inzerenty.

NEW  YORK  TIMES  VYSTAVUJE  PROVOZ  MOCKINGBIRD

Podle  Deborah  Davis  (Katarína  Veliká):  „Na  začátku  50.  let  Wisner  ‚vlastnil‘  respektované  členy  New  York  Times,  Newsweek,  CBS  a  další  
komunikační  prostředky.“…

Ani  generální  ředitelé  nemusí  plně  rozumět  tomu,  co  se  děje.  Jsou  dobře  placení  za  to,  že  jsou  obětními  beránky,  když  se  rozpoutá  
peklo.  Největšími  silami  jsou  vždy  ti,  kteří  pracují  v  zákulisí.

Po  šokující  zradě  vedl  Conan  O'Brien  smečku  v  odhalování  toho,  jak  centralizovaná  jsou  média  i  dnes.

Tato  konsolidovaná  kontrola  v  posledních  letech  nezanikla.  Jen  se  to  zhoršilo.

Později  téhož  roku  Wisner  založil  Mockingbird,  program  k  ovlivnění  domácích  amerických  médií.  Wisner  naverboval  
Philipa  Grahama  (Washington  Post)  provozovat  projekt  v  oboru….

Wisnerovi  bylo  řečeno,  aby  vytvořil  organizaci,  která  se  soustředí  na  „propagandu,  ekonomickou  válku;  preventivní  přímou  akci,  včetně  
sabotáží,  protisabotážních,  demoličních  a  evakuačních  opatření;  subverzi  proti  nepřátelským  státům,  včetně  pomoci  podzemním  
odbojovým  skupinám  a  podporu  domorodých  anti-  Komunistické  živly  v  ohrožených  zemích  svobodného  světa."
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Mainstreamová  média  o  tomto  příběhu  informovala  –  ale  ne  s  velkou  originalitou.

http://abcnews.go.com/Entertainment/conan-obrien-quits-declares-tonight-show-time/story?id=9539812

Koncem  září  2011  Conan  ve  svém  relativně  novém  pořadu  TBS  oznámil,  že  bude  v  televizi  celebrovat  první  svatbu  osob  stejného  pohlaví  –  
mezi  jeho  kostýmním  návrhářem  Scottem  Cronickem  a  jeho  partnerem  Davidem  Gorsheinem.

CONAN  SE  POMSTÁ  –  O  DVA  ROKY  POZDĚJI

Po  tomto  ohromujícím  veřejném  ponížení  se  Conan  propadl  do  hluboké  deprese:

CONAN  SE  POTOPIL  DO  HLUBOKÉ  DEPRESE

"Nenáviděl  jsem  ho  vidět  v  takovém  stavu  napětí  a  neštěstí,"  říká  Powel  na  vážnější  notu.  „Bylo  pro  něj  velmi  bolestivé  pustit  tuto  posvátnou  
půdu,  na  které  měl  konečně  šanci  stát.

Jeho  žena  Liza  Powel  říká,  že  Conan  trpěl  depresemi…

Brzy  pro  něj  a  jeho  zaměstnance  vyhrál  vyrovnání  ve  výši  40  milionů  dolarů  kvůli  tomuto  zjevnému  porušení  smlouvy  –  a  dal  zdravou  část  
své  strany  vyrovnání  také  svým  zaměstnancům.

Conan  odmítl  podlehnout  jejich  mocenskému  pohybu  –  a  skončil.

"Připadal  jsem  si,  jako  bych  měl  právě  autonehodu,"  přiznává  O'Brien  magazínu.

NBC  měla  pocit,  že  Conanovo  hodnocení  nebylo  dostatečně  vysoké.  V  klasickém  pokusu  o  power-play  se  NBC  pokusila  donutit  Conana,  
aby  vrátil  kýžený  11:30  slot  Jay  Lenovi  a  spokojil  se  s  show,  která  začala  až  ve  00:05.

http://www.hollyscoop.com/conan-obrien/conan-obrien-admits-to-depression-following-tonight-show-firing.html

Pracoval  jsem  dlouho  a  tvrdě,  abych  dostal  tuto  příležitost,  propásl  mnohem  lukrativnější  nabídky  a  od  roku  2004  jsem  strávil  doslova  
stovky  hodin  přemýšlením  o  způsobech,  jak  rozšířit  franšízu  dlouho  do  budoucnosti.

Conan  O'Brien  byl  velkolepě  ponížen  společností  Big  Media  v  lednu  2010  –  pouhých  sedm  měsíců  poté,  co  z  něj  NBC  udělala  moderátora  
Tonight  Show,  čímž  splnil  dlouhodobou  smlouvu  z  roku  2004.

Plně  osmnáct  různých  zpravodajských  a  zábavných  pořadů  ze  všech  různých  sítí  bylo  zobrazeno  ve  stejném  scénáři  –  téměř  vždy  slovo  od  
slova.

mě.
Vyrostl  jsem  a  každou  noc  jsem  se  díval  na  Johnnyho  Carsona  a  možnost  jednoho  dne  sedět  v  tom  křesle  znamená  všechno
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Byli  jsme  vychováni  ve  vzdělávacím  systému,  který  nás  odměňuje  prestiží  a  společenským  postavením,  pokud  dokážeme  
přesně  vyvrátit  „přijaté“  informace.

NENÍ  SNADNÉ  PŘIJÍMAT

http://www.fair.org/index.php?page=3845

Překvapilo  mě,  když  jsem  zjistil,  že  devět  z  největších  mediálních  korporací  na  Zemi  je  také  kontrolními  partnery  ve  
farmaceutickém /  zdravotnickém  průmyslu.

Stále  jsme  však  neprokázali,  že  největší  mediální  korporace  jsou  propojeny  s  bankovními  rodinami  Federálního  rezervního  
systému  –  které  dominují  „superentitě“  147  největších  korporací  na  Zemi.

Tato  fakta  jasně  ukazují,  že  mainstreamová  média  jsou  silně  konsolidována  a  kontrolována  –  navzdory  zdánlivě  
neomezeným  televizním  kanálům  a  mediálním  zdrojům.

MÉDIA  VLASTNÍ  TAKÉ  FARMACEUTICKÝ  A  POJIŠŤOVACÍ  PRŮMYSL

Z  devíti  zkoumaných  mediálních  korporací  mělo  šest  ředitelů,  kteří  také  zastupovali  zájmy  alespoň  jedné  farmaceutické  
společnosti.  Ve  skutečnosti,  kromě  CBS,  každá  mediální  korporace  měla  spojení  v  představenstvu  buď  na  pojišťovací  nebo  
farmaceutickou  společnost….

Conan  to  lehce  maskoval  jako  komedii  –  i  když  ve  skutečnosti  šlo  o  šokující,  bezprecedentní  odhalení  toho,  jak  
důkladně  centralizovaná  a  kontrolovaná  média  ve  skutečnosti  jsou:

Studie  také  zjistila  křížení  mezi  těmito  mediálními  korporacemi  a  několika  velkými  farmaceutickými  společnostmi,  
jako  jsou  Eli  Lilly,  Merck  a  Novartis....

Pět  z  devíti  zkoumaných  mediálních  korporací  sdílelo  ředitele  s  pojišťovnou;  dvě  pojišťovací  společnosti  –  Chubb  a  
Berkshire  Hathaway  –  byly  zastoupeny  více  než  jedním  ředitelem  mediální  korporace.

Klíčová  fráze  odhalená  v  Conanově  show  byla  „Conan  O'Brien  se  možná  chystá  posunout  obálku  v  noční  televizi.“

Pak  se  můžeme  dostat  do  nejlepších  škol.  Mohou  nám  dokonce  zaplatit,  abychom  šli.  Tvrdě  pracujeme...  a  peníze,  kariéra,  úspěch  a  
bohatství  budou  následovat...  nebo  tak  nám  to  bylo  řečeno.

(Newsweek),  Tribune  Co.  (Chicago  Tribune,  LA  Times)  a  Gannett  (USA  Today)  nalezly  spojení  se  šesti  různými  
pojišťovnami.

Nedávná  studie  FAIR  devíti  velkých  mediálních  korporací  a  jejich  hlavních  prodejen,  Disney  (ABC),  General  Electric  
(NBC),  CBS,  Time  Warner  (CNN,  Time),  News  Corporation  (Fox),  New  York  Times  Co.,  Washington  Post  Co. .

AIG,  Health  Cap,  Paratek  Pharmaceuticals

Disney/ABC
Chubb,  Novartis,  Procter  &  Gamble,  Merck

Abbott  Labs,  Middelbrook  Pharmaceuticals

Media  Corporation  pojišťovací  a  farmaceutické  společnosti

Společnost  Tribune  Co.

Time  Warner

Fox/News  Corp  
New  York  Times  Co.  První  zdravotní  skupina,  Eli  Lilly

GE/NBC

GlaxoSmithKline,  Genentech,  Hybritech

Procter  &  Gamble

Gannett/USA  Today  Chubb
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Tito  bohatí  mezinárodní  bankéři  doslova  koupili  práva ,  aby  se  stali  „kolektivním  hlasem“,  o  kterém  instinktivně  cítíte,  že  musí  být  

správný.

Klíště.  Tock.  Klíště.  Tock.  Klíště.  Tock.

Naučili  nás  používat  slovo  „oni“,  když  mluvíme  o  běžně  držených,  oficiálně  schválených  informacích.

Vzhledem  k  tomu,  co  jsme  se  právě  dozvěděli  o  médiích,  Americké  lékařské  asociaci  a  Národní  vzdělávací  asociaci,  není  velkým  skokem  zjistit,  že  

„oni“  jsou  ve  skutečnosti  hlasem  Federálního  rezervního  systému.

Nádech  výdech.  Nádech  výdech.

Jste  záměrně  vycvičeni  jako  nemocní,  depresivní,  bojácní  a  poslušní  dělníci?  Smutný,  naštvaný  a  "Broke  as  a  Joke"?

"ONI"  JSOU  NAPROSTO  ŠPATNĚ

Ležíme  v  posteli,  přejeme  si,  abychom  mohli  spát,  ale  potíme  se  při  každém  tikotu  hodin...  okamžik  za  okamžikem.

Ostuda  je  nesnesitelná.  Hanba  nás  pálí  bolestí.  Brečíme.  Třeseme  se  vzteky.  Jsme  na  pokraji  zvracení.  Máme  pocit,  jako  bychom  se  řítili  do  

katastrofy.  Cítíme,  že  není  žádná  naděje.  Vše  je  ztraceno.

Pokud  jsme  Selhali,  pak  to  ohrožuje  naše  peníze,  naše  zdraví,  naše  živobytí  a  životy  těch,  na  kterých  nám  záleží.

Nebo...  jste  firemní  produkt?

Jste  opravdu  jedinec  --  schopný  mít  vlastní  myšlenky?

...pro  Neúspěch.

Stud  je  to,  co  nás  přiměje  k  vraždě  -  jako  bychom  mohli  snít  o  tom,  když  přistihneme  našeho  partnera  při  sexu  s  jinou  osobou.

Pokud  jsou  informace,  které  považujeme  za  pravdivé,  nesprávné,  v  rámci  standardů  vzdělávacího  systému  obdržíme  F....

Kdo  jsi?  a  kdo  jsou  oni?

Hanba  může  přetrvávat  dlouho  poté,  co  jsme  se  vyléčili  ze  zlomené  kosti  -  nebo  dokonce  z  hrozné  autonehody.  Stud  se  může  stát  emocionálním  

stavem,  který  definuje  celý  náš  život  -  naši  osobnost,  naši  práci,  naše  bydliště,  naše  vztahy...  všechno.

Hanba  je  to  největší  zranění,  jaké  kdy  můžeme  cítit.  Stud  s  námi  zůstává  mnohem,  mnohem  déle  než  jakákoli  fyzická  bolest,  kterou  
můžeme  cítit  –  například  když  se  řežeme  nebo  se  popálíme.

-  je  to  nejsilnější  aktivum,  které  máme.

KDO  PŘESNĚ  JSOU  'ONI'?

Je  důležité  přesně  vědět,  kdo  co  řekl...  a  zpochybňovat  tyto  zdroje.

Abychom  získali  tyto  výhody,  musíme  mít  pravdu.  Nemůžeme  se  "mýlit".  Náš  názor  –  co  jsme  se  naučili  –

Pokud  si  přečtete  komentáře  na  konci  tohoto  vyšetřování,  uvidíte,  že  někteří  lidé  prostě  nemají  „toleranci  hanby“  dostatečnou  ke  zpracování  této  

jednoduché,  prokazatelné,  nevyvratitelné  pravdy.

HANBA  JE  NEJVĚTŠÍ  ZBRAŇ

"Říkali?"  Oni  kdo?

Ze  stejného  důvodu  se  úzkostlivě  vyhýbám  používání  slova  „oni“,  když  popisuji  nový  vědecký  objev.
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Poslouchej,  ano.  Ujistěte  se,  že  neporušujete  svobodnou  vůli.  Vyhněte  se  manipulaci  nebo  ovládání  ostatních.  Starejte  se  o  to,  co  říkají.  

Poslouchej  je.  Nabídněte  zpětnou  vazbu.  Buďte  ochotni  se  mýlit.  Buďte  vnímaví  k  jejich  pocitům.

V  hanbě  sbíráte  roztříštěné  kousky,  používáte  různé  ochabující  argumenty,  které  zní  co  nejchytřeji,  a  hrdě  odstraňujete  všechny  urážlivé  myšlenky,  

které  ohrožují  světonázor,  kterému  jste  se  naučili  věřit,  že  je  pravdivý.

Intelektuálně  to  můžete  pochopit.  Nic  na  tom  není.  Pravda  je  přímo  před  vámi.

Co  kdybyste  se  mohli  rozhodnout,  že  se  prostě  nenecháte  ranit  něčím  pokusem  uvrhnout  na  vás  hanbu?

Co  kdybyste  mohli  milovat  lidi  ve  svém  životě,  kteří  se  vás  snaží  zahanbit  -  aniž  byste  přijali  jed?

Vidíš?  Je  to  tak  jednoduché.

Toto  je  samozřejmě  světonázor,  který  vás  krmí  –  lidmi,  kteří  pak  vaši  nevědomost  přeměňují  v  zisk.

Budete  bojovat,  abyste  se  vyhnuli  hanbě  –  a  udržíte  si  svá  přesvědčení,  která  jste  si  vybudovali  během  celého  života  zkušeností,  den  za  dnem,  

týden  za  týdnem,  měsíc  za  měsícem,  rok  za  rokem.

Vůbec.

Některé  myšlenky  jsou  ve  skutečnosti  nezákonné.  Zvláště  pokud  se  promění  v  činy.  V  tu  chvíli  jste  porušili  zákon  –  a  budete  potrestáni.  Naučili  

vás,  co  nemáte  dělat  –  a  znáte  důsledky.

A  Hádej  co?  ONI  vás  přesně  naučili,  jaké  čáry  nepřekračovat.  Posilují  tato  učení  všude,  kam  se  podíváte.

Pokud  na  vás  nikdy  nikdo  neměl  negativní  názory,  nikdy  byste  se  nemuseli  stydět.

Mohu  vám  předložit  všechny  důkazy...  s  pečlivými,  nevyvratitelnými  odkazy...  ale  pokud  nejste  připraveni  to  slyšet,  použijete  různé  mechanismy  

zvládání,  abyste  znovu  vybudovali  světonázor,  který  jste  si  zvolili.  přijmout  jako  pravdu.

Hanba  není  nic  jiného  než  to,  co  si  o  vás  myslí  ostatní.

Pokud  si  ONI  myslí,  že  jste  selhali,  pak  vás  naučili  cítit,  že  jste  skutečně  ztraceni.

MNOHO  LIDÍ  TO  NEZVLÁDNE

Na  tom  může  záviset  vaše  přežití.

co  je  hanba?

JEDU  NEMUSÍTE  PŘIJÍMAT

Oni  jsou.

CO  JE  HANBA?

Můžete  být  milujícím  člověkem  –  věrným  všem  největším  duchovním  učením  světa  –  a  mít  skutečnou  svobodu  myslet  za  sebe  a  nenechat  

se  obtěžovat  těmi,  kteří  by  se  vás  snažili  zahanbit.

To  vše  lze  provést,  aniž  bychom  přijali  jed  hanby  -  nebo  jej  doručili  ostatním.

Kdo  jsou  nejdůležitější  lidé,  o  kterých  si  myslíte,  že  se  musíte  za  každou  cenu  vyhnout  tomu,  abyste  byli  zahanbeni?

Jsou  to  jen  vaše  emoce,  které  vám  překážejí.
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Myšlenku  už  nikdy  nelze  umlčet.  Pojem  svobody .  Víra  v  hojnost,  mír  a  štěstí...  pro  každého .

To  znamená,  že  trpí.  To  není  něco,  co  by  udělali,  kdyby  k  tomu  nebyli  donuceni.

Nemáš  se  absolutně  za  co  stydět.

A  těmito  slovy  moje  myšlenky  na  svobodu  vytvořily  nesmrtelnost.

Zažívají  skutečné  potíže  –  a  to  ovlivňuje  celosvětové  titulky  zvěstí  o  finančním  kolapsu.

Ale  já  nejsem.  Jsem  tu.  Právě  teď.

Není  to  tvoje  chyba.

Federální  rezervní  systém  rozdal  26  bilionů  dolarů  v  penězích  na  záchranu  –  sobě.  Do  jejich  vlastních  společností.  Do  jejich  vlastních  
bank.

Nyní  ustupte  a  přemýšlejte  o  tom,  co  jsme  se  doposud  v  průběhu  tohoto  vyšetřování  dozvěděli.

Vaše  vzdělávací  výchova  pro  vás  vytvořila  realitu.  Mluví  k  vám  z  každé  školy.  Každá  univerzita.  Každé  noviny.  Každý  časopis.  
Každá  televizní  stanice.  Každá  rozhlasová  stanice.  Mnoho  (ale  naštěstí  ne  všechny)  knih.

Mohl  bych  dělat  něco  jiného.  Něco  mnohem,  mnohem  bezpečnějšího  a  jednoduššího.

Proto  nasazuji  svůj  život  –  riskuji  ohavné  mučení  a  smrt  –  abych  ti  to  všechno  řekl.

NENÍ  TO  TVOJE  CHYBA

KROK  ZPĚT  A  PŘEMÝŠLEJTE  O  NĚM

Tady  je  to,  co  k  tomu  musím  říct.

PROTO  JSEM  TADY

Stud  vám  možná  zabránil  slyšet  a  porozumět  zbytku  příběhu  -  ale  je  čas,  abyste  poznali  pravdu.

Abych  to  mohl  udělat,  mou  úlohou  v  tomto  je  pokračovat  ve  vašem  vzdělávání.  Pokračovat  ve  vyšetřování.  Sotva  jsme  začali.

ONI  si  budou  myslet,  že  jste  neúspěšní.

A  existuje  mnoho,  mnoho  dalších,  jako  jsem  já.

Proč?  Protože  jsem  jedním  z  těch  lidí.

Hluboko  ve  svém  srdci  víte,  že  se  mýlíte...  ale  hanba  je  příliš  velká  na  to,  abyste  tam  šli.  V  sázce  je  toho  příliš  mnoho.  Je  toho  příliš  
mnoho,  co  lze  ztratit.

A  teď  s  tím  ty  a  já  musíme  něco  udělat  --  a  pomoci  ostatním,  kteří  bojují  v  náš  prospěch.

Nežádal  jsi,  aby  svět  byl  takový.  Tohle  sis  nevybral.  Prostě  JE.

Tomu  nevěřím.  Tohle  znám .

Je  tolik  lidí,  kteří  tě  milují.  Mohu  vám  slíbit ,  že  v  tom  nejste  sami.  Jste  milováni  a  pečováno  o  vás...  víc,  než  si  kdy  dokážete  představit.
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V  míru.  Bez  bolesti.  Bez  korupce.  Bez  finanční  tyranie.

Předali  mi  prokazatelné  důkazy,  které  vám  mohu  poskytnout.  Je  toho  mnohem,  mnohem  víc,  co  vám  dají  jinými  prostředky.

To,  o  co  usilujeme,  je  mírová,  vyjednaná  kapitulace  lidí,  kteří  řídí  tyto  organizace.  Ne  genocida.  Ne  masy  povstávající  k  mučení  a  ničení.  Svět,  ve  

kterém  můžeme  všichni  žít  a  sdílet...  společně.

Snad  na  to  nedojde.

Napsal  jsem  a  vedl  toto  vyšetřování  na  přímou  žádost  této  a  dalších  důležitých  skupin  --  které  za  vás  bojují.

Nejsi  sám.  Už  o  vás  bojuje  122  zemí.  Na  vstup  do  koalice  se  chystají  další.  Bojí  se  promluvit,  protože  vědí,  že  pokud  to  udělají,  budou  zabiti.  Alespoň  

prozatím.

Tito  příslušníci  mírových  sil  položí  ve  správnou  chvíli  své  životy  –  bude-li  to  nutné  –  za  vaši  svobodu.

Od  23.  ledna  2012  jsem  od  svých  nejlepších  zasvěcených  slyšel,  že  touto  komunitou  se  šíří  seismické  vlny  šoku  na  úrovni  statečnosti,  kterou  

jsem  zde  prokázal  tím,  že  jsem  vám  toto  vše  odhalil.

Stalo  se  to  kvůli  mé  ochotě  pokračovat  v  tomto  vyšetřování  -  jakmile  jsem  viděl,  že  žaloba,  o  které  Benjamin  Fulford  mluvil  více  než  rok,  byla  

skutečná  a  ve  skutečnosti  byla  podána  u  Southern  District  Court  of  New  York.

Jedním  ze  dvou  nebo  tří  nejziskovějších  podniků  v  Americe  je  zdravotnický  průmysl.  Aby  „superentita“  147  korporací  mohla  ovládat  80  

procent  bohatství,  musela  by  téměř  jistě  investovat  do  zdravotnictví.

Nyní  mohu  nezávisle  potvrdit,  že  je  to  pravda,  protože  jsem  v  každodenním  kontaktu  s  některými  z  jejich  nejvyšších  představitelů.

Důvod,  proč  to  není  někdo  jiný,  je  jednoduchý.  Vyhledal  jsem  je.  Udělal  jsem  domácí  úkol.  Měl  jsem  obrovské  štěstí,  že  mi  byla  nabídnuta  tato  

šance.  A  mám  dost  odvahy  to  vzít.

Globální  média  byla  konsolidována  z  50  nezávislých  korporací  na  pět  gigantů  během  sotva  20  let  –  od  roku  1983  do  roku  2004.

Zdá  se,  že  Federální  rezervní  systém  přímo  či  nepřímo  kontroluje  1  318  korporací,  které  vydělávají  až  80  procent  světového  bohatství.  147  společností  

v  rámci  této  skupiny  je  vzájemně  zcela  propojeno  a  vydělává  40  procent  celosvětových  tržeb.

Podle  bývalého  šéfa  asijsko-pacifického  úřadu  Forbes  Benjamina  Fulforda  byl  kolaps  v  roce  2008  posunut  přes  bod  zvratu  mezinárodní  koalicí  

zemí,  které  aktivně  vzdorují  skupině  Federálních  rezerv.

"No,  tohle  je  jen  metafyzický  web.  Tohle  není  CNN.  Tohle  nic  není.  Kdo  sakra  jsi?  Tohle  je  to  nejlepší,  co  mohli  udělat?  LOL  LOL  LOL  LOL!!!"

TOHLE  MÁME

ALIANCE  122  NÁRODŮ

Abychom  byli  svobodní,  musíme  pokračovat  ve  vyšetřování.  Nezapomeňme,  co  jsme  se  naučili,  když  zamíříme  do  sekce  dvě.

NEZAPOMEŇME,  CO  JSME  SE  NAUČILI  O  FEDERÁLNÍ  REZERVY

a  vidí.
To  je  a  bude  důkaz,  který  ještě  nikdo  neviděl.  Některé  z  nich  bude  pro  vás  velmi  těžké  slyšet  --
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Conan  O'Brien  byl  těžce  popálen  Big  Media  –  a  pomstil  se  téměř  o  dva  roky  později  odhalením,  jak  prakticky  každá  televizní  síť  četla  
stejný  připravený  scénář.

Osm  z  devíti  největších  mediálních  korporací  má  v  představenstvu  pojišťovací  a/nebo  farmaceutické  společnosti  vedoucí  pracovníky.

KLIKNĚTE  ZDE  A  PŘEČTĚTE  SI  ČÁST  DRUHÁ:  HISTORIE

Pokud  se  vám  to  všechno  zdá  velmi  divné,  mohlo  by  to  začít  dávat  větší  smysl,  když  zamíříme  do  další  části  našeho  vyšetřování:  Historie.

Právě  tento  typ  vzájemného  propojení  objevil  švýcarský  tým  vědců  –  pomocí  superpočítačů.

Šest  z  devíti  největších  mediálních  korporací  má  ředitele  s  kontrolními  podíly  ve  farmaceutických  společnostech.
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TOTO  NÁS  PŘEDSTAVUJE  VELKÝ  PROBLÉM

Většina  lidí  automaticky  řadí  tento  druh  dat  do  kategorie  „nadpřirozené“.  Pokud  se  odváží  myslet  na  to,  že  je  to  všechno  opravdu  pravda,  
budou  paralyzováni  nevýslovnou,  bezesnou  paranoiou.

V  knize  prezidenta  Woodrowa  Wilsona  z  roku  1913  The  New  Freedom,  oddíl  1,  „The  Old  Order  Changeth“,  strana  13,  řekl  následující:

To  nám  zjevně  staví  před  velký  problém.  Tyto  plány  jsou  tak  dobře  sestavené,  tak  propojené,  že  se  zdá  téměř  nemožné  uvěřit,  že  existují  
–  nebo  že  by  mohly  být  někdy  zastaveny.

V  první  části  jsme  se  dozvěděli,  jak  bankéři  Federálního  rezervního  systému  tajně  kontrolují  úžasných  80  procent  světových  podniků  s  
příjmy.  Důsledně  ovládali  média  prostřednictvím  programů  CIA,  jako  je  Operace  Mockingbird.

Aby  se  vrátili  k  vedení  funkčního  života,  většina  lidí  to  přirozeně  zcela  popírá  –  omlouvá  se,  proč  to,  co  čtou,  nemůže  být  pravda.

Řeknu  to  jasně:  tím  to  nezmizí.

Část  druhá  –  Historie

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny?start=1
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Poté,  co  jsem  absolvoval  tuto  hodinu  a  další,  která  se  zabývala  podobnými  tématy,  jsem  chtěl  víc  –  ale  v  té  době  bylo  k  dispozici  velmi  málo  
materiálů  tohoto  druhu.  Ani  jsem  nevěděl,  kam  se  podívat.

V  mainstreamových  médiích  se  téměř  nic  neobjevilo  o  Goldman  Sachs  nebo  auditu  Federálního  rezervního  systému  –  i  když  se  zdá,  že  
stojíme  na  pokraji  opakování  finančního  kolapsu  z  roku  2008.

Náš  vysokoškolský  profesor  nás  věcně  informoval  o  mnoha  velkých  konspiracích,  o  kterých  jsem  do  té  doby  nikdy  neslyšel,  čímž  jsem  se  dostal  
na  cestu,  která  nyní  vedla  k  naší  diskusi  zde.

Na  jaře  1992  jsem  narazil  na  pravdu,  když  jsem  navštěvoval  hodinu  sociologie  na  State  University  of  New  York  v  New  Paltz  s  názvem  
„Současné  sociální  problémy“.

Například  během  televizních  reklam  nevidíte  žádné  prohlášení  o  vyloučení  odpovědnosti,  které  by  vám  sdělovalo,  že  síť  má  rozhodující  podíl  
na  drogách,  které  inzerují  –  i  když  jde  o  střet  zájmů.

V  roce  1826  se  však  muž  jménem  kapitán  William  Morgan  pokusil  zveřejnit  přesné  podrobnosti  o  prvních  třech  stupních  svobodného  
zednářství  pro  širokou  veřejnost.

Jakákoli  seriózní  snaha  odhalit,  co  se  děje  –  nebo  odhalit  zasvěcené  osoby  odpovědné  za  způsobení  problému  –  se  téměř  jistě  neobjeví  v  
mainstreamových  médiích.  Alespoň  zatím  ne.

trvající  stovky  let.  Málokdo  si  vůbec  dokáže  představit,  jak  by  něco  takového  mohlo  být  možné.
Je  zřejmé,  že  takové  nesmírně  koordinované  úsilí  by  vyžadovalo  utajení  a  plánování  na  téměř  nepředstavitelné  úrovni  --

Z  MÉDIÍ  O  TOM  NIKDY  NEUslyšíte

Zednářský  řád  je  normálně  vnímán  jako  bratrská  organizace,  která  provozuje  nemocnice  a  schůze  „chaty“,  což  zní  pro  většinu  lidí  z  ADD  v  
dnešním  světě  docela  nudně  –  jen  spousta  sezení  a  povídání.

Toto  je  pouze  jeden  ze  série  odhalujících  citátů  na  výše  uvedeném  odkazu,  které  ukazují,  jak  byl  Wilson  znepokojen  Federálními  rezervami.

TOHLE  SE  MUSÍ  VRÁTIT  OPRAVDU  DLOUHO  ZPĚT

VRAŽDA  KAPITÁNA  WILLIAMA  MORGANA

V  době,  kdy  knihu  v  roce  1869  napsal,  se  tyto  znalosti  začaly  ztrácet  mladším  generacím  –  kvůli  záměrnému,  vypočítavému  potlačování  médií.

"Vědí,  že  někde  existuje  síla,  která  je  tak  organizovaná,  tak  jemná,  tak  bdělá,  tak  propojená,  tak  úplná,  tak  všudypřítomná,  že  by  bylo  lepší  
nemluvit  nad  dechem,  když  ji  odsuzují."

Nicméně,  řekněme  si  to  znovu  jasně:  většina  lidí  v  médiích  chce  dělat  poctivé  zpravodajství.  Jakmile  pomine  hrozba  promluvy,  objeví  se  
neuvěřitelné  množství  nových  dat.

O  kolik  více  důkazů  potřebujete,  že  Federální  rezervní  systém  a  jeho  přidružené  společnosti  ovládají  média?

„Od  té  doby,  co  jsem  vstoupil  do  politiky,  se  mi  soukromě  svěřují  hlavně  názory  mužů.  Někteří  z  největších  mužů  ve  Spojených  státech  v  
oblasti  obchodu  a  výroby  se  někoho  bojí,  něčeho  se  bojí.

Finneyho  kniha  odhalila  klíčové  události,  které  definovaly  americkou  historii  po  většinu  19.  století.

V  roce  1994  jsem  pak  v  knihkupectví  našel  The  Character,  Claims  and  Practical  Workings  of  Freemasonry  od  reverenda  CG  Finneyho  –  a  
úplně  to  změnilo  můj  život.

Kolik  jste  o  tom  slyšeli  v  mainstreamových  médiích?

Nyní  nezapomeňte,  co  jsme  se  dozvěděli:  Ukradli  26  BILIONŮ  DOLARŮ .
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Každý  zednář,  který  se  připojil  v  roce  1800,  by  si  uvědomil,  že  je  v  tom  zahrnuta  temná  energie.  Než  vůbec  přijmete  obřad  pro  
první  stupeň,  jste  umístěni  do  „meditační  místnosti“  –  a  jsou  požádáni,  abyste  sepsali  svůj  filozofický  a  morální  testament.

Svobodní  zednáři  se  učí,  že  každý,  kdo  odhalí  tajemství  Řádu,  bude  brutálně  zavražděn.  Morgan  byl  skutečně  unesen  a  zabit  ostatními  
zednáři  –  přestože  měl  manželku  a  dvě  děti.

Tento  web  má  dochovaný  obrázek,  jak  „meditační  místnost“  ve  skutečnosti  vypadala  v  těch  dobách  –  jak  vidíte  níže.  V  případě,  že  
nevíte,  slovo  "vitriol"  znamená  kyselinu  sírovou  -  ale  také  odkazuje  na  těžkou,  spalující  nenávist.

V  tomto  procesu  přiznáváte  všechna  morální  selhání,  o  kterých  cítíte,  že  máte,  v  konkrétních  podrobnostech  -  dáváte  skupině  
moc  nad  vámi  v  tomto  procesu.  Uznáváte,  že  jste  „profánní“...  a  chystáte  se  přijmout  „světlo“  zednářství.

SKALICE

Morganova  kniha  se  jmenovala  Ilustrace  zednářství  od  jednoho  z  Bratrství,  které  tomuto  tématu  věnovalo  třicet  let .  To  bylo  nakonec  
vydáno  v  roce  1827  v  Batavia,  New  York  na  nezávislém  labelu.
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Cesta,  která  vede  do  tohoto  Skrytého  světa,  je  Cesta  zasvěcení.

Mezi  všemi  rasami  lidstva,  zpět  do  úsvitu  času,  existovala  tradice  týkající  se  existence  posvátné  země  nebo  pozemského  ráje,  
kde  nejvyšší  ideály  lidstva  byly  živé  skutečnosti.

Slovo  VITRIOL  je  uvedeno  jako  akronym  –  s  tečkami  mezi  jednotlivými  písmeny  –  což  naznačuje,  že  jde  o  větší  frázi.

Toto  kouzlo  Klíčem  je  „otevřený  sezam“,  který  odemyká  dveře  do  nového  a  úžasného  světa.

Profesor  Henrique  J.  de  Souza,  prezident  Brazilské  teosofické  společnosti  a  přední  odborník  na  podzemní  svět,  ve  svém  
časopise  publikoval  článek,  který  napsal:  'Existuje  Shangri-la?'  ze  kterého  citujeme.

v  nitru  země  je  skryto  skutečné  TAJEMSTVÍ.“

JE  V  TOM  VÍC

„Cesta,  která  vede  do  této  Požehnané  země,  tohoto  neviditelného  světa,  této  esoterické  a  okultní  oblasti,  tvoří  
ústřední  pátrání  a  hlavní  klíč  všech  mysterijních  nauk .  a  systémy  zasvěcení  v  minulosti,  přítomnosti  a  budoucnosti.

Staří  rosekruciáni  označil  jej  francouzským  slovem  VITRIOL,  které  je  kombinací  prvních  písmen  věty:  „VISTA  INTERIORA  TERRAE  
RECTIFICANDO  INYENES  OMNIA  LAPIDEM“,  aby  bylo  uvedeno,  že  „v

http://watch.pair.com/new-earth.html#6.I.OT

Toto  slovo  se  často  používá  i  dnes,  když  slyšíte  o  někom,  kdo  zaútočil  proti  jiné  osobě  –  například  nenávistnými  projevy  na  internetu.

Tento  koncept  se  nachází  v  nejstarších  spisech  a  tradicích  národů  Evropy,  Malé  Asie,  Číny,  Indie,  Egypta  a  Ameriky.  Říká  se,  že  tato  
posvátná  země  může  být  známa  pouze  osobám,  které  jsou  hodné,  čisté  a  nevinné,  a  proto  tvoří  ústřední  téma  dětských  snů.

Při  malém  rýpnutí  naši  čtenáři  zjistili,  co  to  vlastně  znamená.
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Tradičně  je  vnitřek  Země  spojen  s  peklem  –  říší  temnoty  a  zla.  Je  zřejmé,  že  každý,  kdo  byl  vystaven  tomuto  učení,  se  bude  ptát,  zda  je  to  to,  co  

myslel  VITRIOL

Více  než  dva  tisíce  lóží  –  včetně  prakticky  všech  lóží  v  severních  státech  –  byly  během  méně  než  deseti  let  zcela  uzavřeny .

Takže  ve  skutečnosti  VITRIOL,  pokud  ho  prozkoumá  nový  zasvěcenec,  představuje  myšlenku,  že  získají  "pravé  tajemství",  které  lze  nalézt  "ve  nitru  

Země."

Brzy  po  Morganově  smrti  vzniklo  obrovské  politické  hnutí  nazvané  Anti-Masonic  Party.  Na  úrovni  státní  vlády  se  uskutečnila  řada  jednání  na  vysoké  

úrovni,  aby  se  problém  řešil  –  a  doufejme,  že  se  odstranil.

Vražda  Williama  Morgana  se  stala  velmi  veřejným  skandálem  –  a  nakonec  vedla  k  tomu,  že  více  než  45  000  z  50  000  zednářů  ve  Spojených  státech  

„vyloučilo“  a  opustilo  Řád.

Batavia,  New  York  vztyčil  William  Morgan  Pillar  na  jeho  počest  dne  13.  září  1882,  jak  zde  vidíte.

45  000  ZEDNÍKŮ  OD  OBJEDNÁVKY  Upustilo

Toto  je  neuvěřitelně  důležitý  okamžik  v  americké  historii.  Vše  se  odehrálo  zhruba  před  180  lety.  V  americkém  veřejném  vzdělávacím  systému  

financovaném  Rockefellerem  jsem  o  tom  nikdy  neslyšel  ani  slovo.
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Předpokládám,  že  [on]  si  byl  vědom,  stejně  jako  zednáři  obecně  v  té  době,  že  téměř  všechny  civilní  úřady  v  zemi  byly  v  rukou  
svobodných  zednářů;  a  že  tisk  byl  zcela  pod  jejich  kontrolou  a  téměř  zcela  v  jejich  rukou.

Zapsáno  podle  zákona  Kongresu  v  roce  1869  společností  Western  Tract  and  Book  Society,  v  kanceláři  okresního  soudu  Spojených  
států,  pro  jižní  okres  Ohio….

VRAŽDA  WILLIAMA  MORGANA  –  ZPOVĚĎ

ZPĚT  PO  SVÝCH  STOPÁCH

1:  Před  čtyřiceti  lety  jsme  předpokládali,  že  [svobodné  zednářství]  je  mrtvé,  a  neměli  jsme  tušení,  že  by  mohlo  někdy  oživit.  
Ale  je  zvláštní  říci,  že  zatímco  jsme  byli  zaneprázdněni  zbavováním  se  otroctví,  svobodné  zednářství  ožilo  a  rozšířilo  své  hranice  
nanejvýš  znepokojivě...

Henry  L.  Valance  se  v  roce  1848  přiznal,  že  Morgan  byl  zavražděn  utopením.  Kolem  pasu  měl  na  laně  přivázané  kameny.  Celková  hmotnost  
kamenů  byla  větší  než  jeho  vlastní  tělo.

Klíčovou  knihou ,  ze  které  Finney  citoval  ve  svém  textu  z  roku  1869  popisujícím  tyto  události,  bylo  Světlo  na  zednářství  staršího  Davida  
Bernarda .  --  z  roku  1829.

9:  Asi  před  čtyřiceti  lety  se  vážený  muž  jménem  William  Morgan,  který  tehdy  pobýval  v  Batavia,  NY,  byl  svobodným  zednářem,  po  dlouhém  
přemýšlení  rozhodl,  že  je  jeho  povinností  publikovat  svobodné  zednářství  světu.

CHARAKTER,  NÁROKY  A  PRAKTICKÉ  PRÁCE  SVOBODNÉHO  ZEDNÁŘSTVÍ

Jak  nyní  můžete  vidět,  kontrola  sdělovacích  prostředků  a  volené  vlády  tajnou  skupinou  mocných  jedinců  byla  na  počátku  19.  století  dobře  
známá.

Morgan  byl  poté  vyhozen  do  řeky  Niagara  poté,  co  plakal  a  prosil  své  věznitele  o  život.  Tato  zjevná  zednářská  vražda  nakonec  
způsobila,  že  se  celý  příběh  prolomil.

Nyní  začněme  nejvýznamnějšími  citáty  z  klasické  knihy  reverenda  Finneyho:

Finney  řekl,  že  tisk  je  „zcela  pod  jejich  kontrolou“  –  stejně  jako  „téměř  všechny  civilní  úřady  v  zemi“.

Pamatujte,  že  v  té  době  podle  ústavy  nesly  většinu  politické  moci  státy.  Proto  bylo  setkání  v  zasedací  síni  hlavního  města  státu  New  York  
mimořádně  významné.

Poté,  co  budu  citovat  z  Finneyho  knihy,  přečteme  si  také  některé  z  nejvýznamnějších  částí  Bernardova  Světla  na  zednářství  také.  
Dohromady  vytvářejí  mimořádně  působivý  obraz.

Zednáři  se  tehdy  chlubili,  že  všechny  civilní  úřady  v  zemi  jsou  v  jejich  rukou.  Věřím,  že  všechny  úřady  v  kraji,  kde  jsem  bydlel,  když  jsem  
k  nim  patřil,  byly  v  jejich  rukou.

Obnovením  těchto  informací,  které  byly  pečlivě  potlačeny  ze  stránek  historie,  můžeme  jasně  identifikovat  plány  pečlivého  plánování  za  
posledních  nejméně  200  let  –  držené  v  nejvyšším  utajení.

Nevzpomínám  si  na  soudce,  strážníka  nebo  šerifa  v  tomto  kraji,  který  v  té  době  nebyl  svobodným  zednářem….

Ještě  na  vysoké  škole  pro  mě  bylo  nemožné  vystopovat  Bernardovu  knihu  –  ale  nyní  jsem  si  díky  vzdálenému  internetu  mohl  objednat  
její  dva  výtisky  od  Kessinger  Publishing.

Považoval  to  za  vysoce  škodlivé  pro  věc  Kristovu  a  za  nesmírně  nebezpečné  pro  vládu  naší  země.

Po  zveřejnění  tohoto  šetření  jsem  zjistil,  že  celé  dílo  lze  číst  také  online,  díky  Google  Books.
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VŠECHNA  TAJEMSTVÍ  PRO  KAŽDÝ  STUPEŇ  BYLA  ZVEŘEJNĚNA

17:  [Zednáři]  také  unesli  pana  Millera,  vydavatele;  ale  občané  Batavie,  když  to  zjistili,  pronásledovali  únosce  a  nakonec  ho  zachránili.

Říká,  že  z  o  něco  více  než  padesáti  tisíc  zednářů  ve  Spojených  státech  v  té  době  se  čtyřicet  pět  tisíc  otočilo  zády  k  lóži,  aby  do  lóže  již  nevstoupili.

Bývalý  prezident  západní  vysoké  školy,  který  je  sám  svobodným  zednářem,  nedávno  zveřejnil  na  toto  téma  několik  velmi  důležitých  informací,  
ačkoli  zednářství  ospravedlňuje.

"ZPOVĚĎ.  Vražda  Williama  Morgana,  přiznaná  mužem,  který  ho  vlastníma  rukama  vytlačil  z  člunu  do  řeky  Niagara!“

Obsahuje  přiznání  na  smrtelné  posteli  jednoho  z  vrahů  Williama  Morgana.  Na  straně  311  tohoto  díla  najdete  přiznání….

Domnívám  se,  že  asi  dva  tisíce  lóží  bylo  v  důsledku  těchto  odhalení  pozastaveno.

18:  V  důsledku  zveřejnění  Morganovy  knihy  a  odhalení,  která  byla  učiněna  v  souvislosti  s  únosem  a  vraždou  pana  Morgana,  bylo  velké  
množství  zednářů  vedeno  k  tomu,  aby  toto  téma  zvažovali  úplněji,  než  tomu  bylo  doposud;  a  svědomití  z  nich  se  zednářství  téměř  všeobecně  
zřekli  úplně.

Popis  způsobu,  jakým  to  bylo  provedeno,  naleznete  v  knize  vydané  nakladatelstvím  Elder  Stearns…  nazvané  „Stearns  on  Masonry“.

11:  Dva  nebo  tři  [zednáři]  od  té  doby  na  smrtelné  posteli  přiznali  svůj  podíl  na  [vraždě  Williama  Morgana]….

Z  OBJEDNÁVKY  ODEŠLO  45  000  Z  50  000  ZEDNÍKŮ

Publikoval  také  sborníky  z  těchto  úmluv…  a  také  několik  projevů,  které  pronesli  prominentní  muži  ve  státě  New  York.

19:  Starší  Bernard…  s  pomocí  svých  bratří,  kteří  byli  pověřeni  touto  prací,  získal  přesnou  verzi  asi  čtyřiceti  osmi  stupňů.

Pokračujme  úryvky  z  Finneyho  knihy:

Ve  skutečnosti  nikdy  nebyli  schopni  prokázat  vraždu  Morgana  a  přinést  ji  domů  jednotlivcům,  kteří  ji  spáchali.

To  jsou  evidenční  záležitosti.  Bylo  zjištěno,  že  nemohli  nic  dělat  se  soudy,  se  šerify,  se  svědky  ani  s  porotci;  a  všechno  jejich  úsilí  bylo  na  čas  
zcela  bezmocné.

[O  několik  let  později  bývalí  zednáři  pracující  na  úrovni  státní  vlády  vytvořili  značný  svěřenecký  fond,  který  měl  pomoci  odškodnit  
Morganovu  manželku  a  děti  za  jejich  ztrátu.]

Na  jednom  z  těchto  velkých  sjezdů  jmenovali  výbor,  který  měl  dohlížet  na  vydávání  zednářství  ve  všech  jeho  stupních.

18:  Byly  svolány  konvence  zednářů,  kteří  byli  ochotni  se  toho  vzdát.  Jedna  se  konala  v  Leroy,  další  ve  Philadelphii  a  další…

11:  Soudní  soudy  zjistily,  že  jsou  zcela  neschopné  pokročit  proti  široce  rozšířenému  spiknutí,  které  se  v  této  věci  vytvořilo  mezi  zednáři.

SOUDY  NEBYLY  ÚČINNÉ
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Pod  svým  podpisem  zveřejnili  prohlášení  světu...  [že]  odhalení  Williama  Morgana...  [byla]  přísně  pravdivá  a  přesná.

Bylo  zjištěno,  že  zednářství  tak  úplně  zmátlo  soudy  a  bránilo  běhu  spravedlnosti,  že  bylo  donuceno  vstoupit  do  politiky;  a  nějakou  dobu  před  sebou  

nesly  anti-zednářské  nálady  severních  států.

41:  V  únoru  1828  se  v  Le  Roy  v  hrabství  Genesee  [New  York]  konala  konference  odstupujících  zednářů,  složená  z  asi  třiceti  nebo  čtyřiceti  

nejváženějších  občanů.

Zpočátku  nikoho  nenapadlo,  pokud  jsem  se  dozvěděl,  že  se  to  někdy  stane  politickou  otázkou.  Brzy  se  ale  zjistilo,  že  jiná  alternativa  neexistuje.

Ta  samá  hra  se  v  současnosti  hraje  znovu.  „Cynosure“,  nový  protizednářský  dokument  publikovaný  v  Chicagu,  je  neustále  zachycován  na  

cestě  k  předplatitelům….  Redaktor  mě  informuje,  že  [problémy]  jsou  neustále  zachyceny….

To  platilo  tak  obecně  na  celém  Severu,  že  noviny  musely  být  všude  založeny  za  účelem  zveřejňování,  které  bylo  nutné  s  ohledem  na  jeho  

skutečný  charakter  a  tendenci.

34:  Zjistilo  se,  že  nebylo  jiné  cesty,  než  aby  lid  povstal  a  vzal  úřady  z  jejich  rukou  politickou  akcí.

BYLA  VYŽADOVÁNA  POLITICKÁ  AKCE

Zjistilo  se  však,  že  zapustilo  kořeny  tak  hluboko,  že  v  celé  Nové  Anglii  sotva  existovaly  noviny,  v  nichž  by  bylo  možné  publikovat  smrt  Williama  

Morgana  a  okolnosti  s  tím  spojené.

Měl  bych  co  nejdříve  očekávat,  že  v  této  zemi  bude  znovu  zavedeno  otroctví  a  stane  se  populárnějším  než  kdykoli  předtím  –  zmocní  se  vlády  

a  všech  civilních  úřadů  a  stane  se  smělým,  drzým  a  vzdorovitým  –  jak  bych  měl.  očekávali,  že  zednářství  dosáhne  toho,  co  má….

20:  V  severních  nebo  neotrokářských  státech  se  v  té  době  zednářství  téměř  všeobecně  zříkalo.

41-42:  V  roce  1829,  v  procesu  s  Elihu  Matherem  v  okrese  Orleans,  byly  povinnosti  prvních  tří  stupňů  a  zednáře  Royal  Arch  Mason  prokázány  u  

obvodního  soudu,  který  vedl  soudce  Gardiner,  svědectvím  tří  odstupujících.  Zednáři  a  jeden  přívrženec  zednáře.

OVLÁDÁNÍ  MÉDIÍ  POKRAČOVÁNÍ

21:  Tato  fakta  byla  tak  notoricky  známá,  tak  všeobecně  známá  a  přiznaná,  že  ti  z  nás,  kdo  je  v  té  době  znali,  neměli  tušení,  že  zednářství  

bude  mít  ještě  někdy  tu  drzost  nárokovat  si  jakoukoli  veřejnou  úctu.

ŠOKUJÍCÍ,  ŽE  SE  ZDIVO  DOKÁŽELO  OBNOVIT

Tato  práce  se  jmenovala  „Světlo  na  zednářství.“…  Bylo  vynaloženo  velké  úsilí,  aby  se  zajistila  co  nejpřesnější  znalost  titulů  publikovaných  komisí….

ZDivo  VYSTAVENO  U  STÁTNÍCH  SOUDŮ

V  průběhu  téhož  roku  starší  Bernard,  baptistický  duchovní  dobrého  charakteru,  který  byl  uznávaným  zednářem,  publikoval…  „Světlo  
na  zednářství“….

Pokud  nezveřejnili  žádné  zřeknutí,  pozastavili  své  lóže,  neměli  s  tím  nic  společného  a  nepředstírali,  že  popírají,  že  zednářství  bylo  zveřejněno.

Téměř  všichni  zednáři  se  za  to  styděli,  cítili  se  zneuctění  tím,  že  s  tím  měli  jakékoli  spojení,  a  veřejně  se  toho  zřekli.
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SVĚTLO  NA  ZDIVO

MOJI  ZEDNÁŘI,  SPRÁVNÍ  NEBO  ŠPATNÍ...  VČETNĚ  VRAŽDY  A  ZRADY

Chvíli  to  trvalo,  ale  propracoval  jsem  se  knihou  a  našel  nejdůležitější  pasáže  –  jak  se  právě  chystáte  číst.

Celou  věc  si  také  můžete  přečíst  zde  na  Google  Books.

Bernard  a  Allyn,  abych  byl  naprosto  přesný.

„Světlo  na  zednářství:  sbírka  všech  nejdůležitějších  dokumentů…“

Tisíce  zednářů  jednotlivě  pod  svými  jmény  ve  veřejných  novinách  prohlásily  tyto  publikace  za

Moje  dvě  kopie  Light  on  Masonry  dorazil  poštou  teprve  před  pár  týdny.  Nebyl  jsem  zklamán.

V  té  době  jsem  cítil  Bernardovo  světlo  na  zednářství  byla  totálně  ztracena  –  oběť  zdrcujícího  mediálního  potlačování.  Teprve  při  práci  na  
tomto  vyšetřování  jsem  se  to  pokusil  najít  na  Amazonu.

V  roce  1830  Avery  Allyn,  řádný  templářský  rytíř,  vydal  knihu  nazvanou  „Rituál  svobodného  zednářství“,  ve  které  jsou  plně  vystaveny  
iniciační  obřady,  přednáškové  přísahy  a  mummy  o  jedenatřiceti  stupních .

BUĎME  NA  PAMĚTI,  že  třináctého  dubna,  v  padesátém  třetím  roce  nezávislosti  Spojených  států  amerických,  roku  1829,  uložil  David  Bernard  
ze  zmíněného  distriktu  v  této  kanceláři  název  knihy,  právo,  k  němuž  si  nárokuje  jako  autor,  následujícími  slovy:

V  roce  1831,  při  procesu  s  HC  Witherell  v  Novém  Berlíně  v  okrese  Chenango,  byly  stejné  závazky  prokázány  přísahami  tří  zednářů,  mezi  
nimiž  byl  generál  Welch,  šerif  kraje.

To,  co  jste  právě  četli,  jsou  pasáže,  které  jsem  zvýraznil  ve  své  kopii  Finneyho  knihy,  když  jsem  ji  poprvé  četl  –  spolu  s  několika  dalšími,  které  
na  mě  vyskočily,  když  jsem  ji  recenzoval  pro  toto  vyšetřování.

SEVERNÍ  OBVOD  NEW-YORKU,  TAK:

William  Williams,  tiskárna,  Utica,  NY,  1829.

V  roce  1830  v  procesu  na  Rhode  Islandu  byly  tytéž  závazky  prokázány  u  veřejného  soudu  a  proces  byl  zveřejněn  na  svobodě  v  novinách.

TO  JE  VŠECHNO,  KTERÉ  JSEM  MĚL

Poté,  co  přísahal  na  stejné  body  obsažené  v  dříve  složených  přísahách,  klečící  kandidát  s  rukama  na  Bibli  svaté  pokračuje:  „Dále  slibuji  a  
přísahám,  že  budu  pomáhat  a  pomáhat  společníkovi  Royal  Arch  Mason,  když  se  dostane  do  jakýchkoli  potíží,  a  hájit  jeho  věc  tak  daleko,  že  
ho  z  toho  vysvobodím,  pokud  je  to  v  mých  silách,  ať  už  má  nebo  nemá  pravdu."

V  souladu  s  usnesením  senátu  New  Yorku  soudce  Gardiner  oznámil  tyto  důkazy  a  byly  vytištěny  na  příkaz  Senátu.

Tajemník  Konvence  odstoupení  zednářů,  která  se  konala  v  Le  Roy,  4.  a  5.  července  1828.

Světlo  na  zdivo  –  David  Bernard  –  1829

V  přísaze  tohoto  stupně  kandidát...  přísahá,  že  uchová  všechna  tajemství  společníka  tohoto  stupně,  vraždu  a  zradu  nevyjímaje .  Všichni  
zednáři  tohoto  stupně  a  vyšší  jsou  slavnostně  zavázáni  to  udělat….

90:  Všichni  zednáři  nad  třetím  nebo  magisterským  stupněm  přísahají,  že  budou  neporušovat  tajemství  bratra,  s  výjimkou  vraždy  a  zrady,  
až  do  sedmého  stupně  neboli  Royal  Arch.
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28:  SBORNÍK  atd.

Ve  Francii  bylo  vše  uvrženo  do  zmatku  a  anarchie  se  blížila  k  vládě  lidu  usilujícího  o  svobodu  společností  svobodných  zednářů.  Kdysi,  
protože  měli  veškerou  moc,  odhodili  veškerý  přestroj  a  objevili  svůj  skutečný  předmět….

PROTIZEDNÁŘSKÁ  STÁTNÍ  ÚMLUVA.

Z  jehož  sborníku  následující  listy  obsahují  historii,  byl  nazván  následujícím  upozorněním:--

V  jejich  půlnočních  spiknutích  (nemohu  nazvat  taková  setkání  vlídnějším  termínem)  byly  naplánovány  a  vykonány  činy,  na  kterých  se  lidstvo  
vzbouřilo.

Pan  Brainard  říká---

Všem  „aktivním  zednářům“  a  lidem  obecně  je  dobře  známo,  že  v  temném  konkláve  a  tajných  schůzkách  zednářů  byla  plánována  spiknutí,  
která  způsobila  křeče,  které  byly  pociťovány  ve  všech  částech  vlády ,  pod  kterou  byli  zavázáni.  žít  jako  dobří  občané.

ÚMLUVA,

Konalo  se  v  Kapitolu  ve  městě  Albany  19.,  20.  a  21.  února  1829.

395:  č.  III.  [Psaná  adresa  zaslaná  anonymním  bývalým  Masonem.]

34:  Možná  nedokážeme  zprostředkovat  odvážnější  nebo  komplexnější  pohled  z  fantazijní  moci  a  nezkrotných  ambicí  svobodného  
zednářství,  než  se  nachází  v  Oration  of  the  late  WF  Brainard,  v  New-London,  Ct.,  před  Union  Lodge,  24.  června ,  1825,  při  opakování  jednoho  
z  jejích  báječných  výročí.

392:  An  Address  to  All  Honest  Masons.  V  osmi  číslech.  (Původně  publikováno  v  roce  1828,  v  Le  Roy  Gazette,  Genesee  county,  NY)

Příloha,  č.  II.  Sborník  Konventu  delegátů  z  různých  hrabství  ve  státě  New  York  proti  svobodnému  zednářství.

BRAINARDOVA  ODVÁŽNÁ  A  ODVÁŽNÁ  ŘEČ,  KTERÁ  ODHALÍ  PRAVDU  V  ROCE  1825

Tisíce  se  v  tichosti  stáhly  a  nelze  předpokládat,  že  nějaký  dobrý  člověk,  který  ji  obdržel  na  základě  důvěry,  bude  pokračovat  ve  svém  spojení  s  
Bratrstvem  poté,  co  důkladně  prozkoumá  tendence  jeho  principů.

CELOSVĚTOVÝ  PROBLÉM

(Příloha,  str.  27)

PROTIZEDNÁŘSKÁ  ÚMLUVA  VLÁDY  STÁTU  NEW  YORK  –  ÚNOR.  1829

RR  Lansing,  úředník  okresního  soudu  Spojených  států  amerických;  pro  severní  obvod  New  Yorku.

33:  Více  než  čtyři  sta  zasvěcenců  v  našem  vlastním  státě,  včetně  členů  všech  stupňů,  od  zadaného  učedníka  až  po  třikrát  slavné  rytíře  
Nejsvětější  Trojice,  se  instituce  veřejně  zřeklo.

Delegáti  se  sešli  ve  sněmovní  síni  Kapitolu  ve  městě  Albany  19.  února  1829  ve  čtyři  hodiny  odpoledne  a  byli  povoláni  k  pořádku  
Samuelem  M.  Hopkinsem,  delegátem  z  okresu  Albany….

396:  Zednářství  bylo  ve  Španělsku,  Portugalsku  a  Rusku  považováno  za  tak  nebezpečné,  že  bylo  potlačeno  silnou  rukou  zákona.  Nyní  
to  narušuje  klid  našich  bratří  v  Jižní  Americe.

Francie  ale  není  sama,  kdo  její  svobody  napadl  zednáři.  Jednou  se  to  blížilo  svržení  německé  vlády  a  ti,  kteří  byli  mezi  nimi  čestní  
zednáři,  se  oddělili  a  opustili  instituci….
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---Veřejné  mínění,  ovládající  vůli  lidu,  tedy  v  každé  svobodné  zemi  musí  řídit  každou  věc,  která  řádně  podléhá  vládní  moci.

SPOLUOBČANÉ---  V  našich  sociálních  podmínkách  nastala  velká  krize.

Ale  vůle  státu  nebo  národa,  stejně  jako  vůle  jednotlivce,  závisí  na  názoru  –  názoru  většiny  lidí  státu  nebo  národa;  a  názor  takové  většiny  je  
VEŘEJNÉ  MÍNĚNÍ.

To  bude  vyžadovat  zaměstnanost,  volené,  zákonodárné,  soudní  a  výkonné  orgány,  které  jsou  pouze  nástroji,  jimiž  je  uvedena  do  viditelné  a  
užitečné  činnosti.

50:  ADRESA  LIDEM  STÁTU  NEW-YORK.

53:  V  naší  zemi  jsou  lidé  jediným  legitimním  zdrojem  občanské  moci.  Je  to  vůle  lidu,  kterou  jsou  zákony  uzákoněny  a  aplikovány  na  různá  
práva  a  životní  cíle.

PREZIDENT  ÚMLUVY  FINN  VYSLOVUJE  DELEGÁCI  STÁTU  NEW  YORK

MOC  BY  MĚLA  PATŘIT  LIDEM

Skutečně  TAK  MOCNÁ,  je  v  této  době  [ 24.  června  1825],  že  se  ničeho  nebojí  násilí,  ať  už  veřejného,  ani  soukromého;  
protože  má  všechny  prostředky,  naučit  se  to  v  pravý  čas  ODPOVÍDAT,  PORAŽIT  A  POTRESTAT  TO!“

Jsou  také  distribuovány  s  prostředky  vzájemného  poznání,  s  prostředky  k  utajení  a  s  prostředky  spolupráce  na  stole  –  v  legislativním  
sále  –  na  LAVICI  –  na  každém  obchodním  setkání  –  na  každém  večírku  potěšení  –  v  každém  PODNIKU  VLÁDY  –  v  každém  domácím  kruhu  –  
v  míru  i  ve  válce  –  mezi  nepřáteli  a  přáteli  –  na  jednom  místě  i  na  jiném!

a  pravidelná  činnost  našich  ustavených  autorit  je  shledána  neschopnou  nás  ochránit,  pak  se  naší  mysli  a  srdcím,  naší  sebeúctě  a  
nejcennějším  zájmům  lidské  svobody  stává  právě  tak,  že  bychom  se  měli  chránit  před  jakýmkoli  zlem.  může  následovat….

---Svobodné  zednářství  se  s  ním  dostalo  do  prudké  srážky;  a  jeho  zdravé  operace  jsou  nyní  buď  pozastaveny,  nebo  jsou  neúčinné.

A  zahrnuje  mezi  ostatními  třídami  komunity,  až  po  nejnižší,  ve  velkém  počtu  aktivní  muže,  sjednocené  dohromady  a  schopné  být  
řízeny  úsilím  druhých,  aby  měli  SÍLU  KONCERTU  v  celém  civilizovaném  světě!

Když  veřejný  mír,  naše  domácí  bezpečnost,  náš  majetek,  náš  život,  naše  pověst,  naše  rovná  práva  jako  občanů,  to  vše  je  napadeno  společným  
jednáním  četných,  bohatých,  inteligentních  a  mocných  lidských  těl;

S  těmito  skutečnostmi  hluboce  zakořeněnými  v  našich  srdcích  jsme  byli  pověřeni,  abychom  se  zde  sešli,  abychom  se  společně  
poradili  a  poradili,  jak  správně  postupovat,  v  tak  závažné  nouzi….

„Co  je  teď  zednářství?  JE  MOCNÝ.  Zahrnuje  muže  hodnosti,  bohatství,  úřadu  a  talentu,  u  moci  i  mimo  moc;  a  to  téměř  na  každém  místě,  kde  
je  moc  důležitá.

Nedávno  jsme  ale  byli  svědky  alarmující  změny.  Mašinérie  naší  vlády  se  očividně  zhroutila.

To  je  teorie  naší  vlády.  Je  to  zjevně  jediná  teorie  v  souladu  s  právy  člověka.  A  mezi  námi  se  to  až  dosud  v  praxi  tak  dobře  uplatňovalo,  že  
zajistilo  dobro  očekávané  tvůrci  naší  vlády.

A  tyto  katastrofální  události  vycházejí  ze  zdroje,  který  ohrožuje  naše  nejcennější  instituce  a  veškerý  majetek,  který  činí  život  žádoucím.

Klid  této  komunity  byl  značně  narušen,  domácí  bezpečnost  občanů  otevřeně  narušena,  jejich  majetek  nezákonně  narušován  a  život  jednoho  
z  nich  bezpochyby  zločinně  zničen.
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Možnost  jeho  existence  je  nebezpečná;  jeho  skutečný  výskyt  vyžaduje  okamžitou,  rozhodnou,  nepřetržitou  a  jednotnou,  i  když  obezřetnou  
námahu,  dokud  se  nestane  nemožným...

V  prosinci  1996  moje  znalosti  na  toto  téma  udělaly  obrovský  skok,  když  jsem  v  knihkupectví  Borders  v  Albany  ve  státě  New  York  
našel  New  World  Order:  The  Ancient  Plan  of  Secret  Societies  od  Williama  T.  Stilla.

V  celém  svém  rozsahu  zajišťuje  loajalitu  svých  poddaných  nejdůmyslněji  zkroucenými  provazy  a  nesmírnou  sílu....

Všechny  národy  země,  bez  ohledu  na  různé  formy  vlády  nebo  vzdálená  jejich  území,  jsou  pouze  jejími  provinciemi.  Nemá  žádné  
jurisdikční  limity,  ale  obyvatelnou  zeměkouli.

CELOSVĚTOVÝ  ODOL

Po  této  prezidentské  porážce  v  roce  1832  se  Anti-zednářská  strana  sloučila  s  Whigovou  stranou.  O  Whigech  jsem  krátce  slyšel  na  
základní  škole,  ale  neměl  jsem  ponětí  o  potlačované  historii  za  nimi.

Má  vlastní  oddělení,  vlastní  tituly,  své  vlastní  úředníky,  své  vlastní  zákony,  vlastní  příjmy,  vlastní  přísahy,  vlastní  tresty,  své  vlastní  
sympatie  a  své  vlastní  účely.

Svobodné  zednářství  je  odlišná,  zvláštní,  nezávislá  vláda.  Neuznává  žádnou  věrnost  civilní  vládě  ani  spojenectví  s  ní.

William  Wirt  se  v  roce  1832  ucházel  o  prezidenta  na  protizednářském  lístku  a  získal  všech  sedm  volebních  hlasů  z  Vermontu  a  také  7,78  
procenta  lidového  hlasování.

SVOBODNÉ  ZEDNÁŘSTVÍ  JAKO  VLASTNÍ,  CELOSVĚTOVÁ  VLÁDA

William  A.  Palmer  byl  zvolen  guvernérem  Vermontu  v  roce  1831  na  základě  protizednářského  lístku  a  tento  úřad  zastával  až  do  roku  1836.  
Joseph  Ritner  byl  zvolen  guvernérem  Pennsylvánie  v  letech  1835  až  1838.

Tato  setkání  a  projevy  přímo  vedly  ke  vzniku  protizednářské  strany,  první  „třetí  strana“  v  historii  americké  politiky.

A  lidem  tohoto  státu  je  nyní  předkládána  velká  otázka,  co  je  třeba  udělat,  aby  se  obnovil  jeho  spásný  a  účinný  provoz….

PROTIZEDNÁŘSKÝ  PARTY

WILLIAM  FINN,  prezident….  Rochester,  15.  března  1829.
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Bavorsko  zakázalo  zednářství  jako  nebezpečí  pro  stát  v  roce  1784,  poté  znovu  v  roce  1845.

Rhode  Island  a  Vermont  schválily  zákony  proti  krevním  přísahám.  Tisíce  zednářů  spálily  své  zástěry.  Během  několika  let  klesl  počet  členů  v  

newyorských  lóžích  z  30  000  na  300  v  přímém  důsledku  Morganova  incidentu.  [29]

V  roce  1814,  regentství  Milána  a  guvernér  Benátek  jednali  podobným  způsobem.

[29.  William  J.  Whalen,  Christianity  and  American  Freemasonry,  (Milwaukee,  WI:  Bruce  Publishing  Co.,  1958),  str.  9.]

Portugalský  král  Jan  VI.  zakázal  svobodné  zednářství  v  roce  1816  a  obnovil  je  v  roce  1824.

Tuto  knihu  stále  považuji  za  určující  standard  stipendia  pro  tento  předmět.  Cituje  z  Finneyho  knihy  a  mnoho,  mnoho  dalších,  které  tvoří  

mnohem  úplnější  obraz  těchto  událostí:

DUNCANŮV  MONITOR  SE  POKUSÍ  SKANDÁL  ZMENŠIT

V  roce  1820  bylo  v  Prusku  uzavřeno  několik  lóží  pro  politické  intriky  a  ve  stejném  roce  Alexandr  I.  vykázal  řád  z  celé  ruské  říše.  Podobný  případ  

se  odehrál  o  čtyři  roky  později  ve  Španělsku….

118:  Rozruch  kolem  vraždy  Williama  Morgana  v  roce  1826  způsobil,  že  americké  zednářství  téměř  přestalo  existovat  a  také  evropské  

zednářství  bylo  ve  zmatku.

Do  roku  1866  byl  každý  stupeň  zednářství  publikován  a  široce  prozkoumán  –  zejména  lidmi  v  severních  státech.

108:  V  důsledku  tohoto  [Morgan]  skandálu  vznikla  protizednářská  strana.  Ve  volbách  v  roce  1830  získalo  128  000  hlasů  a  v  prezidentských  volbách  

v  roce  1832  přinesl  Vermont.
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Navíc  byl  zcela  vypuštěn  řádek  o  politickém  propagování  kolegy  Royal  Arch  Mason

Válka  mezi  zednářstvím  a  protizednářstvím,  která  v  té  době  zmítala  státem,  je  stále  v  čerstvé  paměti  mnoha  stranických  veteránů.

Ballard  odhaluje,  že  linie  „vražda  a  zrada  nevyjímaje“  byla  spravována  pouze  v  některých  zednářských  kapitolách.  V  Duncanově  monitoru  se  to  
neobjevilo  –  ale  je  to  stále  implikované,  jak  uvidíme.

Dále  slibuji  a  přísahám,  že  tajemství  společníka  Royal  Arch  Mason,  která  mi  byla  svěřena  jako  taková,  a  já  vím,  že  jsou  taková,  zůstanou  v  mých  prsou  

stejně  bezpečná  a  nedotknutelná  jako  v  jeho  vlastní,  vražda  a  zrada  nevyjímaje .

Ve  státě  New  York  se  před  mnoha  lety  předpokládalo,  ale  my  si  to  myslíme  neprávem,  mít  mocný  politický  vliv  a  bez  skrupulí  ho  využívat  ke  

zlověstným  cílům.

3:  [Svobodné  zednářství]  v  různých  dobách  a  v  několika  zemích  způsobilo  zlou  vůli  politických  stran  a  náboženských  orgánů  –  v  důsledku  

jejich  přesvědčení,  že  organizace  není  tak  čistě  benevolentní  a  filantropická  jako  její  členové  to  prohlásili.

130:  Budu  podporovat  politické  upřednostňování  společníka  Royal  Arch  Mason  před  jiným  se  stejnou  kvalifikací.  [Některé  lóže  také  

obsahují  „Budu  hlasovat  pro  společníka  Royal  Arch  Mason  před  jakoukoli  jinou  se  stejnou  kvalifikací.“]

Zednáři  musí  přísahat  pod  trestem  smrti,  že  budou  dodržovat  tyto  zásady.

http://www.sacred-texts.com/mas/dun/dun01.htm

http://www.sacred-texts.com/mas/dun/dun08.htm

Je  zajímavé,  že  hned  první  odstavec  knihy  se  zabývá  Morganovým  skandálem  a  pokouší  se  jej  bagatelizovat:

Zde  jsou  některé  klíčové  citace  z  Ballardova  Light  on  Masonry  což  vyvolalo  tolik  neštěstí,  že  téměř  zničilo  zednářství  v  Americe  –  způsobilo,  že  

45  000  z  50  000  členů  opustilo.

Navzdory  vymazání  frází  o  politice,  vraždě  a  zradě  si  však  Duncan's  Monitor  stále  zachoval  většinu  původní,  znepokojivé  slovesnosti  –  jak  vidíme  zde.

Vzhledem  k  tomu,  že  zednářské  přísahy  jsou  předávány  ústně,  existují  mezi  Duncanovým  monitorem  a  Ballardovým  světlem  na  zednářství  povrchní  

rozdíly.

[Teď  mi  zednáři  říkají,  že  mají  přísně  zakázáno  číst  tuto  nebo  jiné  knihy,  které  odhalují  vnitřní  fungování  Řádu.]

Mezi  zednářskými  přísahami  publikovanými  Ballardem  a  přísahami  v  Duncanově  Ritual  Monitor  of  Freemasonry  je  malý,  ale  velmi  významný  

rozdíl.

Finneyho  kniha  odhaluje,  že  jedním  z  hlavních  ohniskových  bodů  anti-zednářského  sentimentu  byly  přísahy,  které  by  sedmý  stupeň  Royal  Arch  

Mason  byl  nucen  přísahat.

V  reakci  na  to  se  zednářský  establishment  rozhodl  vydat  Duncanův  zednářský  rituál  a  monitor.  Detailně  odhalila  prvních  sedm  stupňů  –  včetně  

ilustrací  gest  a  stisku  rukou.

CO  ŘÍKÁ  DUNCANŮV  MONITOR?

Duncanův  monitor.

KLÍČOVÝ  ROZDÍL  MEZI  „SVĚTLO  NA  ZDIVU“  A  „DUNCANŮV  MONITOR“

Řád  se  však  již  dávno  vzpamatoval  z  obludy,  která  na  něj  byla  poté  navršena,  a  nyní  je  ve  většině  částí  civilizovaného  světa  v  rozkvětu.
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TŘICET  DRUHÝ  STUPEŇ  PŘÍMO  CÍLÍ  NA  MUSLIMY

CO  SE  STANE,  POKUD  PŘEČTETE  VYŠŠÍ  STUPNĚ?

Podívejte  se  na  toto  monstrum,  které  musíte  porazit  –  hada,  kterého  nenávidíme  jako  modlu,  kterého  zbožňují  idiot  a  vulgární  pod  
jménem  NÁBOŽENSTVÍ!!!

Hle,  drahý  bratře,  proti  čemu  musíš  bojovat  a  ničit,  než  dospěješ  k  poznání  pravého  dobra  a  svrchovaného  štěstí!

Tak  mi  pomoz  Bože….

zavázat  se  pod  nemenším  trestem,  než  za  to,  že  mi  useknou  lebku  a  můj  mozek  vystavím  spalujícím  paprskům  poledního  slunce,  pokud  
vědomě  nebo  úmyslně  poruším  nebo  poruším  kteroukoli  část  této  své  slavnostní  přísahy  nebo  závazku  zednáře  Royal  Arch  Mason .

[Vládnoucí  náboženství]  využívá  každou  záležitost  k  uspokojení  tělesných  tužeb  a  pozvedá  tyto  převládající  vášně,  oltáře,  na  nichž  bez  
přestání  udržuje  světlo  nepravosti  a  neustále  obětuje  přepychu,  smyslnosti,  nenávisti,  závisti  a  křivé  přísahě. .

Musíte  setřást  jho  dětských  předsudků,  týkajících  se  tajemství  vládnoucího  náboženství,  jehož  uctívání  bylo  imaginární  a  založené  pouze  
na  duchu  pýchy…

Všem,  co  nejvážněji  a  nejupřímněji  slibuji  a  přísahám,  s  pevným  a  neochvějným  předsevzetím  dodržet  a  provést  totéž,  bez  jakýchkoli  
nejasností,  mentálních  výhrad  nebo  sebeúhybů  mysli  ve  mně;

265:  Requisitions  to  make  good  Mason.---Pokud  se  mě  ptáte,  jaké  jsou  požadované  vlastnosti,  které  musí  mít  zednář,  aby  se  dostal  do  
středu  pravdy,  odpovídám  vám,  že  musíte  rozdrtit  hlavu  hada  nevědomosti.

Dále  slibuji  a  přísahám,  že  zachovám  všechna  tajemství  společníka  Royal  Arch  Mason  (když  mi  to  bude  jako  takovému  sděleno,  nebo  
o  nich  vím,  že  jsou),  bez  výjimek….

Dále  slibuji  a  přísahám,  že  budu  asistovat  společníkovi  Royal  Arch  Mason,  když  ho  uvidím  zasahovat  do  jakýchkoli  potíží,  a  budu  se  
zastávat  jeho  věci  tak  daleko,  že  ho  z  toho  vyprostím,  ať  má  pravdu  nebo  ne.

Zde  je  přímý  úryvek  toho,  co  zasvěcenec  slyší,  když  přijímá  28.  stupeň.

zvláště  na  28.  stupni  zednářství,  rytíř  adept  slunce  (nebo  orel).

230:  Dále  slibuji  a  přísahám,  že  zaměstnám  Companion  Royal  Arch  Mason  přednostně  před  jakoukoli  jinou  osobou  stejné  kvalifikace.

Podle  autorova  zapsaného  komentáře  k  třicátému  druhému  stupni  neboli  Vznešenému  princi  královského  tajemství,  princi  zednářů,  
je  apokalyptická  válka  s  Araby  velmi  žádoucí.

Anti-zednářská  strana  byla  hluboce  znepokojena  otevřeně  do  očí  bijícím  útokem  zednářů  na  křesťanství  –

Skotské  obřadní  zednářství  dosahuje  až  33  stupňů  –  ačkoli  33.  stupeň  je  čestný  titul  vyhrazený  pouze  pro  pár  vyvolených.  Světlo  na  
zdivo  odhaluje  data  ze  všech  33  stupňů  –  a  dalších  odnoží.
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Tato  nenávist  se  má  stát  takovou  vášní,  že  je  oslepí  vůči  všemu  ostatnímu  v  životě.

Pleť  tohoto  stupně  je  tedy  vojenská.  Návrh  nebo  koberec  obsahuje  plán  této  'ZEDNÁŘSKÉ  ARMÁDY!'…

Historická  zednářská  zástěra  32.  stupně  z  19.  století  s  lebkou  a  zkříženými  hnáty

To  je  věřil,  že  ceremonie  zasvěcení  nikdy  nebyly  oddané  psaní,  nebo  cvičil  v  severní  Americe;  proto,  ačkoli  mnozí  přijali  závazek,  slova,  
znamení  atd.  formálně  zůstávají  jako  zbytek  světa  neznalí  zvláštních  obřadů  stupně.

NENÁVIST  JE  JEDNÍM  Z  NEJLEPŠÍCH  CÍLŮ

294:  Zdánlivým  předmětem  tohoto  [32.]  stupně  je  invaze  do  Svaté  země  a  její  vysvobození  od  nevěřících.

Ve  Světle  na  zednářství  je  o  33.  stupni  velmi  málo .  Když  si  však  přečtete  32.  stupeň,  můžete  jasně  vidět,  že  zednáři  se  učí  nenávidět.

Toho  se  má  dosáhnout  sjednocením  všech  zednářů,  starověkých  i  moderních,  pod  jednoho  velitele  a  jejich  „hromadným“  nasměrováním  
na  Mahometany,  kteří  se  bezbožně  usadili  v  této  posvátné  oblasti.
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[*Čtenář  se  nesmí  domnívat,  že  zde  jsou  zamýšleni  zednářští  rytíři  z  Malty;  odkaz  se  týká  starověkého  řádu  toho  jména,  který,  
když  byl  řád  templářů  potlačen,  získal  své  statky.]

300:  Zajetí  velkých  vyvolených  a  vznešených  zednářů  (tj.  Chaldejci)  nám  ukazuje  pronásledování  křesťanského  náboženství  za  římských  
císařů  a  jeho  svobodu  za  Konstantina  Velikého.

Vaše  rozsáhlé  seznámení  se  symbolickým  zednářstvím,  kterého  jste  dosáhli  svým  uvážením,  vám  zde  nenechává  nic,  po  čem  byste  
toužili.

Možná  si  neuvědomujete,  že  legenda  o  tom,  že  „pátek  13.“  má  smůlu,  může  pramenit  z  hromadného  zatýkání  templářských  rytířů,  
včetně  jejich  vůdce  Jacquese  De  Molaye,  k  němuž  došlo  v  pátek  13.  října  1307.

Připomíná  také  pronásledování  templářů  a  situaci  Jacquese  De  Molaye,  který  ležel  v  železech  téměř  sedm  let,  na  konci  kterých  byl  
jedenáctého  března  zaživa  upálen  náš  hodný  velmistr  se  svými  čtyřmi  společníky. ,  1314,  což  vyvolalo  lítost  a  slzy  v  lidech,  kteří  ho  
viděli  umírat  s  pevností  a  hrdinskou  stálostí,  pečetící  svou  nevinnost  svou  krví.

Můj  drahý  bratře,  mimochodem  do  stupně  dokonalého  mistra,  ve  kterém  jsi  proléval  slzy  u  hrobu  Hirama  Abiffa,  a  v  některých  jiných  
stupních,  nebylo  tvé  srdce  vedeno  k  pomstě?...

Ne  všichni  učenci  s  tím  souhlasí,  ale  v  „Da  Vinciho  kódu“  to  bylo  prezentováno,  jako  by  to  byla  pravda.

Podle  stupně  vyvoleného  mistra  a  Kadoshe  [30.  stupeň]  jste  náležitě  připraveni  splnit  všechny  své  závazky  a  nést  nesmiřitelnou  nenávist  
k  maltézským  rytířům*  a  pomstít  smrt  Jacquese  De  Molaye.

To,  co  se  chystáte  číst,  se  přímo  mluví  s  kandidátem  32.  stupně  při  jeho  zasvěcení.
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K  přidání  materiálu  templářských  rytířů  a  většiny  vyšších  stupňů  zednářství  došlo  až  v  60.  letech  18.  století.

Bylo  to  během  60.  let  18.  století,  kdy  němečtí  zednáři  zavedli  specifické  templářské  spojení  a  tvrdili,  že  řád  díky  obsazení  Šalamounova  
chrámu  byl  úložištěm  tajné  moudrosti  a  magických  sil,  které  Jakub  z  Molay  předal  svému  nástupci  před  jeho  popravou  a  jejichž  přímými  
dědici  byli  svobodní  zednáři  v  osmnáctém  století.

V  The  New  Knighthood,  historik  Malcolm  Barber  vysvětlil  to  podrobně.

TO  VŠECHNO  PŘIŠLO  V  60.  LETECH  18.  století

Holič,  Malcolm  (1994).  The  New  Knighthood:  A  History  of  the  Temple  of  the  Order.  Cambridge:  Cambridge  University  Press.  ISBN  
0521420415,  s.  317–318.
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Někteří  zednáři  mi  řekli,  že  zasvěcenci  32.  stupně  jsou  nyní  jednoduše  známí  jako  templáři.

Novodobá  zednářská  křídla  pro  32.  stupeň  obsahuje  korunu  –  jasně  symbolizující  dosažení  tohoto  slavného  cíle.  
"32"  v  trojúhelníku  je  obklopena  obětními  dýkami  -  umístěnými  přímo  nad  lebkou  a  zkříženými  hnáty  na  zástěře.

Pokud  budeme  pokračovat  přímo  tam,  kde  jsme  přestali,  uvidíme  také,  že  zednáři  32.  stupně  bylo  řečeno ,  že  nyní  
vstoupil  do  řad  královské  rodiny  –  nikoli  narozením,  ale  svým  členstvím  v  Řádu.

KRÁLOVSTVÍ  SE  STÁVÁTE  NA  32.  STUPNI
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300:  Vidíš,  drahý  bratře,  jak  a  kým  k  nám  zednář  přišel.

Nyní  jste  s  nimi  na  stejné  úrovni.

Máte  se  všemi  spravedlivými  prostředky  snažit  získat  zpět  naše  práva  a  pamatovat  na  to,  že  nás  spojuje  společnost  mužů,  jejichž  odvaha,  zásluhy  a  

dobré  chování  nám  umožňují  hodnost,  kterou  naše  předky  dalo  samotné  narození.

Tuto  hodnost  uděluje  tajemná  „společnost  lidí“,  o  které  se  mluví  jen  okrajově,  protože  se  zasvěcencem  během  jeho  obřadu  stále  mluví.
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CO  SE  STANE,  AŽ  DOSAŽÍTE  VŠECHNO  DŮLEŽITÉ  33.  STUPNĚ?

Před  vstupem  do  baldachýnu  fialových  závěsů  pak  visí  průhledný  skleněný  rovnostranný  trojúhelník.

Nejsem  si  jistý,  zda  bych  použil  výraz  „dobré  chování“  k  popisu  jednání  této  společnosti  mužů.

Když  poprvé  vejdete  dovnitř,  uvidíte  nad  dveřmi  nápis  „Deus  meum  que  jus“.  To  se  zhruba  překládá  jako  „Boží  
[Deus]  Autorita  [Jus]  je  moje  [Meum]“  nebo  „Bůh  [Deus]  je  můj  [meum]  stejně  jako  [que]  Rozum  a  Autorita  [jus]“.

Nejvyšší  důstojník,  neboli  Thrice  Puissant  Sovereign,  nosí  krvavě  červený  hábit  s  černou  šerpou.  Na  hlavě  má  úžasnou  
korunu  jako  evropský  král  –  a  nosí  meč.

„Vulgární“  je  termín,  který  zednáři  používají  pro  každého,  kdo  není  členem  jejich  skupiny.  Ta  samá  „společnost  lidí“  
instruovala  zasvěcence  na  28.  stupni,  aby  „rozdrtil  hlavu  hada...  NÁBOŽENSTVÍ“.

K  vidění  jsou  také  snímky  „hlavy  smrti“  a  lebky  se  zkříženými  hnáty.

Vyhněte  se  všemu  zlu  tím,  že  budete  pečlivě  dodržovat  své  závazky,  a  pečlivě  skryjte  před  vulgárními  lidmi,  co  jste,  a  
počkejte  na  ten  šťastný  okamžik,  kdy  se  všichni  znovu  sejdeme  pod  stejným  Vládcem  v  sídlech  věčné  blaženosti.

Vše,  co  čtete  v  Light  on  Masonry  neboť  závěrečný  33.  stupeň  je  poněkud  zlověstně  znějící  popis  toho,  jaká  je  místnost,  
kde  se  přijímá  „závazek“.

Místnosti  pak  dominuje  trojúhelníkový  oltář,  který  střeží  kostra  plné  velikosti  držící  zednářskou  hůl  a  poniard  –  dlouhý,  
lehký  bodný  nůž,  který  by  většina  lidí  identifikovala  jako  „obětní  dýku“  –  v  útočné  pozici.
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Na  spodní  části  šerpy  je  růže  červené,  bílé  a  zelené.  Střed  křídla  má  číslo  33  uvnitř  trojúhelníku,  z  něhož  vycházejí  
paprsky,  a  obraz  poniarské  dýky  procházející  trojúhelníkem.
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To,  co  nevidíme  v  žádném  ze  stupňů,  je  jasný  náznak  toho ,  proč  chtějí  ovládat  média,  ovládnout  finanční  systém  nebo  se  
pokoušet  vytvořit  globální  kontrolní  matici.

PROČ  TO  VŠECHNO  CHTĚJÍ  DĚLAT?

Zdá  se,  že  zednářství  je  pouze  zástěrkou  pro  „společnost  lidí“,  zmiňovanou  ve  32.  stupni  –  kteří  pohrdají  
náboženstvím,  povyšují  své  nejvyšší  členy  na  úroveň  královské  hodnosti  a  říkají  „Boží  autorita  je  moje“.

Klenotem,  který  je  upevněn  na  křídle,  je  dvouhlavý  orel  svírající  meč.  Zobák,  drápy  a  meč  orla  jsou  vyrobeny  ze  zlata.

Zpět,  když  Světlo  na  zdivu  Bylo  napsáno,  že  v  žádném  království  nebo  republice  nebylo  povoleno  více  než  devět  zednářů  
33.  stupně .
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To  je  na  oplátku  podnítilo  k  většímu  úsilí  a  úsilí  v  různých  zaměstnáních  a  životních  pozicích  a  učinilo  je  to  užitečnými  nástroji.  [38]

BAVORSKÉ  ILUMINATI

Co  přesně  je  tento  „Velký  plán“,  na  který  Still  odkazuje?  Zřejmě  to  teď  vidíme.  Zednářství  poskytovalo  tajemství  nezbytné  k  tomu,  aby  malá  
skupina  získala  kontrolu  nad  planetou  a  jejími  zdroji.

Kniha  Williama  T.  Stilla  z  roku  1990  New  World  Order:  The  Ancient  Plan  of  Secret  Societies  doplňuje  chybějící  detaily  –

[38.  Marie  Bauer  Hall,  Collections  of  Emblemes,  Ancient  and  Moderne,  George  Wither,  ke  kterému  jsou  přidány  Foundations  Unearthed,  
(Los  Angeles:  Veritat  Foundation,  1987),  s.  14.]

Byli  dostatečně  moudří,  aby  zajistili,  že  jejich  konečné  záměry  nebyly  výslovně  zapsány  do  zednářských  přísah  a  závazků?

slovy  jiných  vážených  zednářských  učenců.

30:  Jedno  z  největších  tajemství  zednářství  a  všech  tajných  společností  je  něco,  co  se  nazývá  „Velký  plán“,  jehož  podrobnosti  znají  pouze  ti,  
kteří  mají  přístup  k  vnitřní  doktríně.  Jak  vysvětlil  jeden  zednářský  učenec:

Tato  vnější  doktrína  umožňuje  průměrnému  členovi  vidět  svou  organizaci  jen  jako  něco  víc  než  sociální  bratrstvo  zapojené  do  několika  
charitativních  prací.

Zřejmě  ano.

Avšak  pro  ty,  kteří  jsou  posouzeni  jako  připravení  nebo  „hodni“  to  přijmout,  vnitřní  doktrína  upustí  od  veškerého  předstírání  tohoto  
idealismu.

Přestože  celý  rozsah  a  původ  plánu  znalo  jen  několik  zasvěcenců,  členové  vnějšího  řádu  byli  vystaveni  selektivnímu  systému,  kterým  
mohli  dosáhnout  mnoha  stupňů  a  úměrně  tomu  získat  hlubší  vhled  do  díla.

Je  doloženou  historickou  skutečností,  že  Adam  Weishaupt  vedl  skupinu  v  Bavorsku  (dnes  součást  Německa),  která  si  říkala  Ilumináti  –  tedy  
Osvícení.  To  je  důkladně  prozkoumáno  v  páté  kapitole  Stillovy  knihy  „Weishauptovi  Ilumináti“.

VELKÝ  PLÁN
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Při  zdánlivém  aktu  Božského  zásahu  zasáhl  blesk  kurýra,  který  jel  na  schůzku  na  koni  a  v  kapse  saka  měl  plnou  25bodovou  strategii.  
Byl  okamžitě  zabit.

Carrova  kniha  tvrdí ,  že  Mayer  Rothschild  svolal  schůzku  dvanácti  dalších  bohatých  mužů  ve  svém  domě  ve  Frankfurtu  v  Německu  
v  roce  1773  –  v  době,  kdy  jeho  rodina  ještě  žila  pod  Zeleným  štítem  v  ghettu.

Podle  výzkumného  článku  Andrewa  Hitchcocka  Adam  Weishaupt  byl  zaplacen  za  založení  této  skupiny  nikým  jiným  než  Mayer  Amschel  
Rothschild  –  v  roce  1770.

Odtud  vytvořili  25bodovou  strategii  pro  Rothschildovu  novou  skupinu  „The  Illuminati“.

Nezapomínejme,  že  vyšší  stupně  svobodného  zednářství  byly  vytvořeny  teprve  koncem  60.  let  18.  století.

Na  straně  69  Still  říká,  že  Weishaupt  byl  indoktrinován  do  egyptského  okultismu  v  roce  1771  obchodníkem  jménem  Kolmer  –  a  strávil  pět  let  
formulováním  plánu  na  konsolidaci  všech  okultních  systémů  do  jediné  organizace.

BOŽSKÝ  ZÁSAH  ODHALÍ  PLÁN

Jedna  kniha,  která  naznačuje,  že  Rothschildové  financovali  bavorské  Ilumináty,  je  Pawns  in  the  Game  od  Wm.  Guy  Carr  –  který  je  na  
Amazonu  uveden  s  daty  zveřejnění  již  v  roce  1956.
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#10  Podněcujte  války,  ale  řiďte  mírové  konference  tak,  aby  žádný  z  bojovníků  nezískal  území.  Byli  by  dále  zadluženi,  a  tudíž  do  naší  moci.

#  15  Vytvořte  finanční  paniku;  použít  hlad  k  podrobení  mas.

#21  Hospodářská  válka.  Okrást  Gojim  o  jejich  pozemky  a  průmyslová  odvětví  kombinací  vysokých  daní  a  nekalé  konkurence.

Nebudu  vypisovat  všech  25.  Můžete  si  je  přečíst  na  výše  uvedeném  odkazu.  Konkrétně  jsem  vybral  ty  nejvíce  šokující  a  věřím,  že  i  důležité,  abyste  

se  při  čtení  nenechali  rozptylovat.

#12  Vyberte  si  kandidáty  na  veřejnou  funkci,  kteří  budou  servilní  a  poslušní  našim  příkazům,  aby  je  bylo  možné  snadno  použít  jako  pěšáky  V  NAŠÍ  

HŘE

#22  Přimějte  Góje,  aby  se  navzájem  zničili,  aby  na  světě  zůstal  pouze  proletariát  [chudý]  s  několika  milionáři  oddanými  naší  věci  a  dostatečným  
počtem  policistů  a  vojáků,  kteří  ochrání  naše  zájmy.

Chápu,  jak  to  musí  být  znepokojivé.  Čím  dále  v  tomto  vyšetřování  jdeme,  tím  znepokojivější  je  –  a  ještě  jsme  neskončili.

#13  Použijte  tisk  k  propagandě  a  ovládněte  všechny  zdroje  veřejných  informací  a  zůstaňte  ve  stínu,  bez  viny

Pamatujte  –  toto  není  konspirační  teorie;  zabavení  tohoto  dokumentu  bylo  prokázanou  skutečností,  což  v  bavorské  vládě  vyvolalo  extrémní  

znepokojení.

#8  Obhajujte  užívání  alkoholických  nápojů,  drog,  morální  korupce  a  všech  forem  neřesti,  které  „agenti“  systematicky  používají  ke  korumpování  

mládeže

#19  Vydejte  se  za  politické,  finanční  a  ekonomické  poradce ,  abyste  vykonávali  naše  mandáty...  beze  strachu  z  odhalení  „tajné  síly  stojící  za  

národními  a  mezinárodními  záležitostmi“.

#23  Říkejme  tomu  NOVÝ  ŘÁD.  Jmenujte  diktátora….

#9  Zmocněte  se  majetku  jakýmikoli  prostředky  a  bez  váhání,  abyste  si  zajistili  podřízení  a  suverenitu.

#20  Cílem  je  NEJLEPŠÍ  SVĚTOVÁ  VLÁDA.  Bude  nutné  zavést  obrovské  monopoly,  takže  i  ty  největší  majetky…  [půjdou]  ke  dnu  spolu  s  kreditem  

jejich  vlád  DEN  PO  VELKÉ  POLITICKÉ  SMAČI."

Úřady  prošly  všechny  kurýrovy  věci  a  byly  šokovány,  když  našli  tento  dokument.  Všech  25  bodů  je  zveřejněno  v  plném  znění  na  různých  
webových  stránkách,  jako  je  tento.

#6  Zůstaňte  neviditelní  až  do  okamžiku,  kdy  nabyde  takové  síly,  že  ji  žádná  lstivost  ani  síla  nemůže  podkopat….

#16  Infiltruj  svobodné  zednářství…  „Až  udeří  hodina,  kdy  má  být  korunován  náš  suverénní  Pán  celého  světa,  tytéž  ruce  smetou  vše,  co  by  mu  mohlo  

stát  v  cestě.“….

#  7  Použijte  Mob  Psychology  k  ovládání  mas.  „Bez  absolutního  despotismu“  nelze  vládnout  efektivně

#18  Reign  of  Terror  je  nejekonomičtější  způsob,  jak  dosáhnout  rychlého  podrobení.

#1  Používejte  násilí  a  terorismus  spíše  než  akademické  diskuse….

#14  Přimějte  masy  věřit,  že  byly  kořistí  zločinců.  Pak  obnovte  pořádek,  abyste  se  objevili  jako  zachránci.

HEZKÉ  VĚCI

#4  Všechny  prostředky  byly  oprávněné  na  základě  toho,  že  morální  kodex  zanechal  politika  zranitelného….
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Von  Knigge  začal  nesouhlasit  s  Weishauptovým  plánem  pokusit  se  vtlačit  ateismus  na  příslušníky  nižších  stupňů.

Čtyři  další  členové  Iluminátů,  z  nichž  každý  byli  profesoři,  uprchli  před  řádem  v  dubnu  1785.  Bavorská  vláda  je  předvolala  k  vyšetřovacímu  

soudu  –  a  všichni  fazole  rozsypali.

11.  října  1786  provedla  bavorská  vláda  razii  v  domě  hlavního  právníka  Iluminátů  Herra  von  Zwacka  –  a  zabavila  pokladnici  dokumentů.

Ve  skutečnosti  je  docela  pozoruhodné  vidět,  jak  přesně  tento  dokument  nastiňuje  plány,  které  dnes  vidíme  naplňovat.

Cítil,  že  je  lepší  „odložit  vývoj  odvážných  zásad,  dokud  toho  člověka  pevně  nezajistíme“.

Tyto  dokumenty  byly  poté  publikovány  a  široce  distribuovány  jako  Původní  spisy  Řádu  Iluminátů.

Jak  šel  čas,  von  Knigge  si  uvědomil,  že  Weishauptovým  konečným  cílem  bylo  vštípit  víru  v  Lucifera  jako  dobrotivého  boha.  To  způsobilo,  

že  měl  pocit,  že  Řád  byl  „vymalován…  v  barvách  pekla  a  vyděsil  by  ty  nejneohroženější“.  (Stále,  str.  79.)

Navzdory  objevu  tohoto  25bodového  dokumentu  v  roce  1773  Weishaupt  stále  zahájil  Řád  Iluminátů  na  Prvního  máje  1776.

Na  straně  74-75  Stillovy  knihy  odhaluje,  že  kandidáti  na  Ilumináty  byli  „téměř  vždy  vybíráni  ze  zednářských  lóží  té  doby“,  jak  jsme  viděli  v  

bodě  16.

Bavorská  vláda  zaútočila  na  rozkaz  a  zabavila  dokumenty

Bavorská  vláda  poslala  tuto  knihu  každé  vládě  v  Evropě  –  ale  nikdo  ji  nebral  vážně,  i  když  členové  Iluminátů  uznali,  že  dokumenty  jsou  

skutečné.

Baron  von  Knigge  byl  třetím  nejvýše  postaveným  členem  původních  Rothschild /  Weishaupt  Illuminati  a  přijal  krycí  jméno  Philo.

Toto  svědectví  bylo  více  než  dostatečným  právním  důvodem  k  jednání.  Bavorská  vláda  byla  nicméně  velmi  opatrná  –  a  svůj  krok  učinila  až  v  

následujícím  roce.

Zdá  se,  že  principy  tohoto  25bodového  dokumentu  byly  během  238  let  od  jeho  původního  návrhu  pečlivě  dodržovány.

Robisonova  kniha  Důkazy  o  spiknutí  odhalila  Ilumináty  v  roce  1798  --  a  „způsobil  ve  Spojených  státech  senzaci“  mezi  otci  zakladateli.

Profesoři  odhalili,  že  si  Ilumináti  přáli  zničit  veškeré  náboženství,  veškerou  lásku  k  vlasti  a  veškerou  lásku  mezi  rodiči  a  dětmi.

JAK  TO  VŠECHNO  ROZPADLO

Sebevražda  měla  být  podporována  jako  „smyslné  potěšení“.

William  T.  Still  říká,  že  odhalení  a  pád  bavorských  Iluminátů  byly  primárně  způsobeny  neshodou  na  vysoké  úrovni,  která  začala  v  

roce  1786.

Von  Knigge  odešel  v  roce  1783  a  informoval  bavorskou  vládu  o  nebezpečí,  které  Ilumináti  představovali.  Vláda  pak  v  následujícím  roce  

zakázala  všechny  tajné  společnosti.

V  ROCE  1782  SE  EVROPSKÉ  ZEDNÁŘSTVÍ  SPOJELO  S  ILUMINATI

Podrobnosti  o  této  expozici  zveřejnil  vysoce  uznávaný  britský  historik  profesor  John  Robison  --  profesor  přírodní  filozofie  na  Edinburské  univerzitě  

a  mnoho  let  zednář.
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Podle  monsignora  George  Dillona,  Ilumináti  –  tj.  „nejvyšší  vláda  všech  tajných  společností  světa“  –  padli  do  rukou  Itálie  po  
Weishauptově  smrti  v  roce  1830  (Still,  s.  119).

82:  To  vše  je  mnohem  vážnější,  než  si  myslíte.  Spiknutí,  které  se  utká,  je  tak  dobře  promyšlené,  že  pro  monarchii  a  Církev  
nebude  možné  uniknout.  [46]

GUISEPPE  MAZZINI  zdědil  EVROPSKÉ  „ILUMINATI“

To  bylo  dokončeno  na  dosud  tajném  kongresu  ve  Wilhelmsbadu  v  červenci  1782.  Hrabě  de  Virieu  ve  své  biografii  hovořil  
o  tom,  co  se  na  tomto  setkání  stalo.

Guiseppe  Mazzini  byl  v  této  době  hlavou  nejvyšší  italské  lóže  Alta  Vendita .

Podle  Stilla  bylo  po  této  dohodě  v  roce  1782  ústředí  „osvíceného“  evropského  svobodného  zednářství  přesunuto  do  
rodného  města  Rothschildů  ve  Frankfurtu  –  a  bylo  bezpečně  pod  jejich  kontrolou.

Stále  také  odhaluje,  že  evropské  „kontinentální“  zednářství  bylo  oddáno  s  Ilumináty  –  počínaje  písemnou  dohodou  z  20.  
prosince  1781.

[Monsignor  George  E.  Dillon,  DD,  svobodné  zednářství  Velkého  Orientu  odhaleno  jako  tajná  síla  za  
komunismem,  (Metairie,  LA:  Sons  of  Liberty,  revidované  vydání  1950;  původní  vydání  New  York:  Burns  and  Oats,  
1885),  s.  50-51.]

[46.  Nesta  H.  Webster,  World  Revolution,  (Devon,  UK:  Britons  Publishing  Co.,  vydání  z  roku  1971,  původně  vyd.  1921),  s.  
31.]
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Po  vraždě  kapitána  Williama  Morgana  v  roce  1826  se  Pike  pokusil  přeskupit  americké  zednářství,  které  bylo  téměř  eliminováno  mezi  lety  
1830  a  1840.  Mnoho  amerických  lóží  bylo  nuceno  se  rozpustit,  dokud  bouře  veřejné  kritiky  neutichla….

Tato  dohoda  také  umožnila  přimíchat  více  z  filozofie  Iluminátů  do  zednářských  skupin  na  nejvyšších  úrovních.

V  Bibli  se  Lucifer  původně  objevuje  jako  nejvyšší  a  nejjasnější  anděl  ze  všech.  Iluministé  věří,  že  Lucifer  byl  vyhozen,  protože  křesťanský  
Bůh  byl  ve  skutečnosti  ten  špatný.

Alta  Vendita  původně  nezaložil  nikdo  jiný  než  Kalman  (Karl)  Rothschild,  „který  si  ovinul  italský  poloostrov  kolem  ruky“,  jak  jsme  se  
dozvěděli  na  straně  29  Rothschildů.

123:  Protizednářské  nálady  byly  tak  výrazné,  že  šlo  o  problém,  když  se  Kongres  v  březnu  1867  pokusil  obvinit  prezidenta  Johnsona.

Jejich  argumenty  byly  založeny  na  církevním  potlačování  svobody,  sexuality  a  vědeckého  bádání  –  moudrosti.

Mazziniho  sen  nebylo  snadné  splnit.  Protizednářské  povstání  bylo  v  té  době  ve  Spojených  státech  v  plném  proudu  –  a  vyvolalo  veřejná  a  
vládní  povstání  po  celém  světě.

PALLADIÁNSKÝ  OBŘAD

121:  I  když  Mazzini  dokázal  převzít  kontrolu  nad  italským  zednářstvím,  úkol  sjednotit  světové  zednářství  byl  stále  hrozivý.  Italští  zednáři  zvláště,  
a  světové  zednářství  obecně,  byli  rozděleni  do  četných  soupeřících  podskupin,  často  nepřátelských  k  sobě  navzájem.

V  tomto  systému  není  Lucifer  vnímán  jako  „ten  zlý“  –  pouze  jeden  ze  dvou  božských  aspektů  Velkého  Architekta.

Církev  byla  tehdy  vládou  a  oni  vyžadovali  poslušnost.

Kolem  roku  1860,  po  mnoha  letech  úsilí  o  sjednocení  evropského  zednářství,  Mazzini  napsal  Albertu  Pikovi,  uznávanému  vůdci  
skotského  zednářství  ve  Spojených  státech,  aby  prodiskutoval  možnost  začlenění  Spojených  států  do  mezinárodní  skupiny.

Myšlenka,  že  Lucifer  padne  a  stane  se  „Satanem“,  je  ve  vnitřním  učení  této  filozofie  odmítnuta.

Alta  Vendita  ovládala  francouzské,  anglické  a  německé  lóže  na  nejvyšších  úrovních.

MAZZINI  A  PIKE  PLÁNUJÍ  SJEDNOTIT  EVROPSKÉ  A  AMERICKÉ  ZDIVO

Abychom  porozuměli  dohodě  Mazziniho  a  Pikea,  je  třeba  nejprve  vyplnit  některé  další  souvislosti.

Odsud  Stillova  kniha  odhaluje,  jak  Mazzini  pracoval  na  sjednocení  všech  zednářských  kruhů  na  světě  –  nakonec  získal  loajalitu  Alberta  Pikea,  
který  se  stal  sjednocujícím  šéfem  zednářství  ve  Spojených  státech.

Tajná  víra  Iluminátů  zahrnovala  myšlenku,  že  existuje  „Velký  architekt“  vesmíru,  rozdělený  na  dvě  polarity  –  křesťanský  Bůh,  kterého  nazývali  

Adonay,  a  Lucifer.

Jeden  z  nejvyšších  náčelníků  Alta  Vendita  jménem  Nubius  záhadně  zemřel  ve  30.  letech  19.  století  –  a  díky  tomu  bylo  zveřejněno  
mnoho  usvědčujících  dokumentů ,  které  historikům,  jako  je  Monsignor  Dillon,  umožnily  poskládat  jednotlivé  části  dohromady.

Deset  let  poté,  co  Mazzini  poprvé  napsal  Pikeovi,  byli  schopni  uzavřít  dohodu  o  sjednocení  všech  zednářských  skupin  v  Evropě  a  Americe.

Jacques  DeMolay,  o  jehož  mučivé  smrti  jsme  slyšeli  na  32.  stupni  zednářství,  byl  církví  mučen  –  stejně  jako  mnoho  dalších,  kteří  zachovávali  
starodávné  tradice  školy  mystérií.

Plány  Iluminátů  v  té  době  zahrnovaly  legitimizaci  a  legalizaci  prostituce,  odstranění  morálky  z  literatury  a  zavedení  ateismu  a  nepřátelství  
vůči  náboženství  do  vzdělávání.
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Apokalypsa  je  pro  ty,  kdo  obdrží  devatenáctý  stupeň,  apoteózou  té  vznešené  víry,  která  touží  pouze  po  Bohu  a  pohrdá  všemi  
pompy  a  díly  Lucifera.

Představují  tuto  Sílu,  která  vládne  fyzické  generaci  [tj.  sexu]  pod  mytologickou  a  rohatou  formou  Boha  PAN;  odtud  přišel  kozel  ze  
Sabbatu,  bratr  starověkého  hada  a  světlonoš  neboli  Fosfor,  z  něhož  básníci  udělali  falešného  Lucifera  legendy.

Zlato  je  pro  oči  zasvěcených  Světlo  zhuštěné.

PIKEHO  RADY  O  LUCIFEROVI  V  „MORÁLE  A  DOGMATU“

„Morals  and  Dogma“  byla  Pikeova  nejoblíbenější  kniha  –  vyšla  v  roce  1871,  rok  poté,  co  byla  formalizována  jeho  tajná  dohoda  s  
Mazzinim.

http://www.sacred-texts.com/mas/md/md20.htm

Pravé  jméno  Satana,  říkají  kabalisté,  je  jméno  Jahve  obráceného;  neboť  Satan  není  černý  bůh,  ale  negace  Boha.  Ďábel  je  
ztělesněním  ateismu  nebo  modlářství.

Pro  zasvěcené  to  není  Osoba,  ale  Síla,  stvořená  pro  dobro,  která  však  může  sloužit  zlu.  Je  to  nástroj  svobody  neboli  svobodné  vůle.

I  když  souhlasím  s  tím,  že  se  Církev  stala  represivním  systémem,  nevidím  potřebu  démonizovat  každé  biblické  učení  jako  dílo  zlého,  
žárlivého  boha  šíleného  po  moci  –  ale  to  se  stalo.

http://www.sacred-texts.com/mas/md/md04.htm

LUCIFER,  Světlonoš !  Zvláštní  a  tajemné  jméno  pro  Ducha  temnoty!  Lucifer,  syn  jitra!

III.  Mistr….

Je  to  on,  kdo  nese  Světlo  a  jeho  nádherou  nesnesitelně  oslepuje  slabé,  smyslné  nebo  sobecké  Duše?  O  tom  nepochybujte!

Morálka  a  dogma  je  považována  za  základní  text  zednářství,  který  poskytuje  komentář  ke  každému  stupni.

Rada  Kadosh:  XIX,  Velký  pontifik….

Pikeovy  skutečné  názory  na  Lucifera  jsou  pouze  naznačeny  v  komentářích  ke  třetímu  a  devatenáctému  stupni.
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Jak  vidíme  v  tomto  citátu  ze  Stillovy  knihy,  přinesli  do  zednářství  více  učení  Iluminátů  a  luciferianismu  prostřednictvím  zavedení  
„nového  a  reformovaného  palladiánského  ritu“.

Tyto  „nápovědy“  by  mohly  způsobit,  že  někteří  zednáři  začnou  klást  otázky  –  což  nakonec  může  způsobit,  že  budou  pozváni  k  
Iluminátům.

Toto  byl  opět  vysoce  tajný  dokument,  který  unikli  těm,  kteří  viděli  nebezpečí,  které  představuje.  Jen  díky  těmto  hrdinům  jsme  si  vědomi  
toho,  jaké  byly  vždy  konečné  plány  této  skupiny.

Pojďme  dát  dohromady,  co  tady  právě  řekl  Pike.  Především  cítí,  že  Lucifer  je  síla  stvořená  pro  dobro,  která  může  sloužit  zlu,  ale  
nemusí.

123:  V  roce  1870  Mazzini  a  Pike  dosáhli  dohody  o  vytvoření  nového  nejvyššího  ritu,  který  se  měl  nazývat  Nový  a  reformovaný  
palladiánský  ritu….

Tento  velmi  důležitý  citát  lze  nalézt  v  knize  AC  De  La  Rive  La  Femme  et  l'Enfant  dans  la  Franc-Maconnerie  Universelle  a  objevuje  se  na  
straně  123  ve  Stillově  knize.

„Slabé,  smyslné  nebo  sobecké  duše“  budou  oslepeny  „světlem“,  které  nese  Lucifer.

Členství  v  „Palladium“  bylo  velmi  omezené  a  jeho  jednání  byla  zahalena  nejpřísnějším  tajemstvím:

PIKE  A  MAZZINI  VYTVOŘIL  V  ROCE  1870  „PALLADIÁNSKÝ  RIT“

V  roce  1889  Pike  předčil  Mazziniho  a  stal  se  hlavou  World  Masonry,  stejně  jako  American  Masonry  a  DC  Masonry.

To,  co  musíme  říci  davu,  je:  Uctíváme  Boha,  ale  je  to  Bůh,  kterého  zbožňujeme  bez  pověr.

V  roce  1870,  rok  předtím,  než  vydal  Morals  and  Dogma,  Pike  dokončil  dohodu  s  Mazzinim,  která  vedla  ke  konsolidaci  všech  
zednářských  skupin  v  Evropě  a  Spojených  státech.

Z  této  mocenské  pozice  napsal  14.  července  1889  edikt  pro  „23  nejvyšších  rad  světa“.  Zdá  se,  že  se  jedná  o  nejvyšší  kontrolní  skupiny  
pro  všechny  zednářské  kruhy  v  Evropě  a  Americe.

PŘEMÝŠLEJTE  O  TOM

Pike  říká,  že  luciferská  síla  je  „Svoboda  nebo  svobodná  vůle“.  To  zjevně  naznačuje,  že  Luciferians  může  praktikovat  svobodnou  vůli  v  
jejím  plném  rozsahu  –  dělat  cokoli,  co  si  zvolí,  bez  etických  nebo  morálních  omezení.

[25.  Edith  Starr  Miller,  okultní  teokracie.  Hawthorne,  CA:  The  Christian  Book  Club  of  America,  1933,  str.  217.]

To  je  jasnější  v  dalších  tajných  dokumentech,  které  unikly,  jak  uvidíme.

PIKE  DÁVÁ  JASNĚ  SVÉ  ÚMYSLY

Pike  naznačuje,  že  kdokoli,  kdo  není  „slabý,  smyslný  nebo  sobecký“,  může  být  schopen  zažít  „dobrý“  aspekt  luciferské  síly.

Na  shromážděních  lóží  a  vnitřních  svatyní  jiných  obřadů  se  o  tom  nikdy  nezmíní...  protože  tajemství  nové  instituce  mělo  být  s  největší  
opatrností  prozrazeno  jen  několika  vyvoleným,  kteří  patřili  k  obyčejným  vysokým  třídám.

Palladismus  je  v  podstatě  luciferský  obřad.  Jeho  náboženstvím  je  manichejský  neognosticismus,  který  učí,  že  božství  je  duální  a  že  Lucifer  
je  roven  Adonayovi….  [25]
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Nejnovější  výzkum  od  Boyce  a  Greneta  však  jasně  odhalil,  že  Bůh  stvořil  protivníka,  aby  byl  poražen  na  konci  Věku  –  který  
nazývali  „Fraso-Kererti“.

Doktrína  satanismu  je  tedy  herezí;  a  pravé  a  čisté  filozofické  náboženství  je  víra  v  Lucifera,  rovného  Adonayovi;  ale  Lucifer,  Bůh  světla  a  
Bůh  dobra,  bojuje  za  lidstvo  proti  Adonayovi,  bohu  temnot  a  zla.  [27]

„Ilumináti“  –  mohli  převzít  kontrolu  nad  planetou,  finančně  i  politicky.

Kdyby  Lucifer  nebyl  Bohem,  pomlouval  by  ho  Adonay  (Bůh  křesťanů),  jehož  činy  dokazují  jeho  krutost...  a  nenávist  k  člověku,  barbarství  a  
odpor  k  vědě?

Řekli,  že  Protivník  bude  poražen  postupně  a  nakonec  se  zastaví  –  díky  „soustředěnému  úsilí  spravedlivých“.

Jejich  plánem  bylo  záměrně  vyvolat  tři  světové  války  –  pod  falešnou  záminkou.  To  znamená  zabíjet  lidi  a  organizovat  události  v  zákulisí,  
aby  se  vytvořila  smrt  a  krveprolití  na  úrovni,  která  ještě  nikdy  nebyla.

Ano,  Lucifer  je  Bůh  a  Adonay  je  bohužel  také  Bůh.  Neboť  věčný  zákon  je,  že  není  světlo  bez  stínu,  není  krása  bez  ošklivosti,  není  bílá  
bez  černé.

Zoroastriánský  popis  konce  věku  je  velmi  podobný  tomu,  co  vidíme  nyní.

Pike  se  zjevně  mýlil  v  tom,  že  zoroastriáni  řekli,  že  tyto  „dva  božské  principy“ „bojují  věčně“  a  mají  stejnou  moc.

Křesťané  očividně  reagují  na  slovo  Lucifer  prudce  –  ale  pokud  Luciferané  respektují  práva  a  suverenitu  ostatních  podle  ústavy  USA,  
mohou  si  myslet,  co  chtějí.

Dvě  ze  tří  těchto  válek  vypadaly  přesně  podle  plánu.  O  třetí  světovou  válku  –  bitvu  s  potrhlou  skupinou  teroristů  na  Blízkém  východě  –  se  již  
nějakou  dobu  pokoušíme,  ale  stále  neúspěšně.

Jak  píšu  v  The  Source  Field  Investigations,  zoroastrismus  uznává  negativní  sílu  ve  vesmíru,  kterou  nazývají  „Protivník“.

Stillova  kniha  však  odhaluje,  že  Pike  a  Mazzini  významně  doplnili  plán,  jak  jejich  tajná  skupina  –

Tobě,  suverénní  velcí  inspektoři,  říkáme  toto,  abyste  to  mohli  opakovat  bratřím  32.,  31.  a  30.  stupně  –  zednářské  náboženství  by  mělo  být,  
všemi  zasvěcenci  vysokých  stupňů,  udržováno  v  čistotě.  luciferské  doktríny.

[27.  Miller,  p.  220-221;  sekundární  citace  z  AC  De  La  Rive,  „Instructions“  vydané  generálem  Albertem  Pikem  dne  14.  července  1889  23  
nejvyšším  radám  světa,  jak  je  zaznamenáno  v  La  Femme  et  l'Enfant  dans  la  Franc  Maconnerie  Universelle,  str.  588.]

MAZZINI  A  PIKE  PLÁN  PRO  TŘI  SVĚTOVÉ  VÁLKY  –  V  ROCE  1871

ZAJÍMAVÝ  ROZPOR  V  LOGICE  PIKE

Někteří  lidé  by  mohli  tvrdit,  že  luciferianismus  je  pouze  filozofický  konstrukt,  který  by  měl  být  chráněn  pod  praporem  náboženské  
svobody  jako  každý  jiný.

Proto  inteligentní  učedníci  Zoroastra  a  po  nich  gnostici,  manichejci  a  templáři  připustili  jako  jediné  logické  metafyzické  koncepce  
systém  dvou  božských  principů  bojujících  věčně,  a  nelze  uvěřit  mocensky  nižší  než  ten  druhý.

Tento  bod  posunu  cyklu  z  jednoho  Věku  do  dalšího  byl  kalibrován  mnoha  starověkými  kulturami  tak,  jak  se  vyskytuje  na  
konci  tohoto  roku  2012  nebo  kolem  něj  –  jak  odhaluji  ve  svém  novém  bestselleru  The  Source  Field  Investigations.

Pracoval  jsem  velmi  pečlivě,  abych  zajistil  absolutní  utajení  obsahu  této  knihy  až  do  doby,  než  byla  skutečně  zveřejněna  –  konkrétně  
proto,  že  jsme  si  byli  dobře  vědomi  nebezpečí,  která  s  sebou  telegrafování  tohoto  přesunu  přináší.
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Tyto  války  měly  zatáhnout  každý  národ  do  konfliktu  tak  krvavého  a  chaotického,  že  nakonec  každý  národ  odevzdal  
svou  národní  suverenitu  mezinárodní  vládě,  jako  je  Společnost  národů,  nebo  druhý  pokus  –  současná  Organizace  
spojených  národů  –  aby  zabránil  následnému  globálnímu  krveprolití….

Tento  pozoruhodný  dopis  byl  po  mnoho  let  vystaven  v  knihovně  Britského  muzea  v  Londýně.  [32]

Skutečnost,  že  tento  dokument  byl  po  mnoho  let  uchováván  v  jasném  a  veřejném  zobrazení  v  knihovně  Britského  muzea,  
ukazuje,  že  pravda  je  skutečně  tam  venku  –  pro  ty,  kdo  jsou  schopni  ji  slyšet.

[32.  Salem  Kirban,  Satanovi  andělé  odhaleni,  1980,  s.  161.]

Opět  bych  o  ničem  z  toho  nepsal,  kdybych  pevně  nevěřil,  že  tato  skupina  bude  poražena.

PLÁNY  NA  VYTVOŘENÍ  VLÁDY  JEDNOHO  SVĚTA

Pustili  se  proto  do  práce  na  svém  největším  plánu  –  plánu  tak  rozsáhlého,  že  mu  mohl  začít  věřit  jen  čtenář  
obeznámený  s  velkou  mocí  tajných  společností.

Druhá  světová  válka  by  umožnila  novému  sovětskému  Rusku  ovládnout  Evropu  –  nebo  jak  se  ukázalo,  její  polovinu.

V  roce  1871  vydal  Mazzini  dopis,  ve  kterém  nastínil  konečný  třídílný  plán  Iluminátů:  jejich  velkolepý  plán,  jak  zbavit  
nejen  Evropu,  ale  celý  svět  křesťanství  a  přivést  jej  pod  „osvětlenou“  diktaturu  luciferianismu.

Nicméně  je  zřejmé,  že  boj  za  vytvoření  této  třetí  světové  války  je  velmi  aktuální  záležitostí.  Federální  rezervní  „superentita“  
se  stále  řídí  starým  scénářem,  jako  by  to  bylo  Písmo.

127:  Ačkoli  nakonec  sjednotili  Itálii,  Mazzini  a  Pike  si  uvědomili,  že  sjednocení  celé  Evropy  pod  praporem  iluminismu  by  
bylo  extrémně  obtížné,  ne-li  nemožné.

Doufali,  že  první  z  těchto  světových  válek  svrhne  carskou  vládu  Ruska  a  nastolí  iluminovanou  diktaturu  –  novou  
úroveň  ve  hře  o  kontrolu  nad  obyvatelstvem.

Nacionalismus  je  silně  zakořeněn  v  lidském  duchu  a  je  velmi  obtížné  jej  vymazat,  zvláště  na  kontinentu  rozděleném  
válčením  po  mnoho  staletí.

To  by  Iluministům  poskytlo  bezpečnou  základnu,  ze  které  by  mohli  operovat,  s  velkou  populací  a  obrovskými  
přírodními  zdroji,  které  pohánějí  nový  motor  iluminismu.

STILLOVA  KNIHA  ODHAZUJE  PLÁN  NA  TŘI  SVĚTOVÉ  VÁLKY

127:  Mazzini  navrhl  sérii  světových  válek.

Zde  jsou  klíčové  pasáže  Stillovy  knihy,  které  na  mě  měly  tak  obrovský  vliv,  když  jsem  je  poprvé  četl  v  roce  1996.
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[34.  Kirban,  p.  162-163.]

…bude  bez  kompasu,  dychtivý  po  ideálu,  ale  aniž  by  věděl,  kde  projevit  jeho  uctívání,  přijme  pravé  světlo  prostřednictvím  univerzálního  
projevu  čisté  nauky  Lucifera,  který  se  konečně  dostane  na  veřejnost.

PIKE  PROZRADÍ  MAZZINIMU  PLÁN  VLASTNÍMI  SLOVY

To  se  děje  i  v  současnosti  –  a  v  důsledku  toho  máme  pádný  důvod  věřit,  že  Ilumináti  jsou  velmi  živí  a  zdraví.

[Toto  je]  projev,  který  bude  výsledkem  všeobecného  reakčního  hnutí,  které  bude  následovat  po  zničení  křesťanství  a  ateismu,  dobytých  i  
vyhlazených  zároveň.

127:  Pike  napsal  Mazzinimu  o  důsledcích  třetí  světové  války  v  roce  1871:

Třetí  světová  válka  by  byla  na  Středním  východě  mezi  muslimy  a  Židy  a  způsobila  by  biblický  Armagedon.

ODHALENÍ

[Vyvolá  to]  impozantní  sociální  kataklyzma...  a  nejkrvavější  zmatek.

Do  konce  této  třetí  světové  války  budou  bitvami  unavené  národy  jistě  připraveny  přijmout  jakýkoli  návrh,  pokud  bude  slibovat  mír  a  sjednotí  
celý  svět  pod  osudným  praporem  Luciferiánského  nového  světového  řádu.  [34]

Vše,  co  jsem  s  vámi  sdílel,  je  zdokumentováno,  historický  fakt.  Hodně  z  toho  pocházelo  od  zasvěcenců,  kteří  se  odtrhli  od  skupiny  a  
odhalili  své  svědectví.

Pak  všude  budou  občané,  nuceni  bránit  se  proti  světové  menšině  revolucionářů  [teroristů],  vyhladit  ty  ničitele  civilizace  a  množství,  
rozčarované  křesťanstvím,…
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Odhalení  nebylo  plánováno  na  žádný  obyčejný  den.  Vzorec  vyzývá  ke  globálnímu  ekonomickému  kolapsu,  který  by  vyvolal  „hrozivé  sociální  
kataklyzma“,  které  plánovali  Pike  a  Mazzini.

Věci  se  musely  dostat  do  kritického  bodu  krize,  aby  celosvětově  existovala  dostatečně  silná  vůle,  aby  tato  skupina  mohla  být  konečně  
poražena  –  ale  té  vůle  bylo  nakonec  dosaženo.

Původní  odkazy  níže  jsem  stáhl  z  archive.org.

Svaliho  spisy  jsou  extrémně  rozsáhlé  –  dost  na  to,  aby  naplnily  několik  knih.  Byl  jsem  přímo  zodpovědný  za  orchestraci  a  přepis  jejího  
jediného  dochovaného  rozhlasového  vystoupení  –  v  pořadu  Grega  Szymanského  na  Republic  Broadcasting  Network  dne  17.  ledna  2006.

Nevěřím,  že  k  Odhalení  někdy  dojde  -  kvůli  rozsáhlému  probuzení,  které  nyní  dosahuje  kritického  množství  ve  veřejnosti.

Všechna  Svaliho  díla,  včetně  těchto  písemných  rozhovorů  a  přepisu  rozhlasového  pořadu,  byla  nyní  sestavena  a  uspořádána  na  
http://svalispeaks.wordpress.com.

Když  jsem  v  té  době  studoval  její  diskusní  fórum  na  jejích  webových  stránkách  lionlambministries.org,  viděl  jsem  ji  v  prosinci  2005  říci,  že  je  
připravena  prolomit  mlčení  a  jít  do  rádia.

Pike  a  Mazzini  nebyli  dost  moudří,  aby  předvídali  možnost  celosvětových,  zcela  svobodných  a  neregulovaných  médií  –  díky  
internetu.  Toto  bylo  jediné  nejkritičtější  selhání  v  jejich  plánu.

ODHALENÍ

Chápu,  že  tyto  následující  části  budou  nejvíce  znepokojujícími  částmi  vyšetřování  –  ale  opět  jsme  dosáhli  bodu  planetární  krize  a  už  si  
nemůžeme  dovolit  zůstávat  v  popírání  pravdy.

Dovolte  mi,  abych  velmi  jasně  uvedl,  že  svědectví  očitých  svědků  je  u  soudu  považováno  za  důkaz  přípustný.  Pokud  jsou  tyto  důkazy  
ověřitelné,  považuje  se  toto  svědectví  za  právní  důkaz.

Pokud  má  Svali  pravdu,  tato  „čistá  doktrína  Lucifera,  která  se  konečně  dostala  na  veřejnost“  se  nazývá  Odhalení.  Bylo  jí  řečeno,  že  je  
plánován  na  rok  2020.

Právě  si  přečtete  úryvky  z  písemného  rozhovoru,  který  Svali  poskytl  v  roce  2000  HJ  Springerovi,  zakladateli  dnes  již  neexistujícího  webu  
Centrex  News.

Měl  jsem  osobní  kontakt  se  ženou  jménem  Svali,  která  tvrdí,  že  byla  členkou  střední  úrovně  moderních  Iluminátů  –  žijících  dědiců  tohoto  
plánu  –  až  do  doby,  než  uprchla  na  začátku  90.  let.

http://divinecosmos.com/Illuminati_Defector_Svali_Speaks.mp3

ROZBITÍ  POPÍRÁNÍ

Po  tomto  pořadu  odvysílaném  v  lednu  2006  Svali  už  nikdy  neučinila  jediné  písemné  veřejné  prohlášení,  ale  víme,  že  je  naživu.  Byla  krutě  
mučena  za  to,  že  dělala  tuto  rozhlasovou  show.

Než  však  probereme  řešení  tohoto  problému,  jsou  zde  ještě  další  zdi  popírání,  které  je  třeba  rozbít.

Jméno  Grega  Szymanského  bylo  jednou  ze  dvou  možností.  Okamžitě  jsem  mu  napsal  naléhavý  dopis  s  jejími  kontaktními  údaji.  Ona  a  já  
jsme  také  zahájili  písemnou  komunikaci,  která  bohužel  skončila  po  představení.

Výsledné  veřejné  probuzení  nyní  vytvořilo  alianci  122  národů,  jak  brzy  probereme,  které  plánují  prolomit  mediální  sevření,  odhalit  pravdu  
a  osvobodit  planetu.

Ke  konci  jsem  se  v  pořadu  objevil  jako  host  a  poděkoval  jsem  jí  za  její  statečnost.  Záměrně  jsem  v  přepisu  napsal  špatně  své  
vlastní  příjmení  aby  nebylo  tak  zřejmé,  že  jsem  to  pomáhal  organizovat.
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http://www.rense.com/general30/illuminatidefector.htm

CO  JE  TO  ILUMINATI?

Mnoho  skupin  na  místní  úrovni  uctívá  starověká  božstva  jako  „El“,  „Baal“  a  „Ashtarte“,  stejně  jako  „Isis  a  Osiris“  a  „Set“.

Mnoho  dalších  zdrojů  a  svědeckých  výpovědí  naleznete  zde.

Snažil  jsem  se  v  těchto  úryvcích  co  nejvíce  vyhnout  diskusím  o  „rituálním  zneužívání“,  abych  vás  ochránil  před  nutností  číst  o  těchto  znepokojivých  

tématech,  pokud  se  nerozhodnete  zapojit  více.

To  znamená,  že  rady  vedení  se  občas  vysmívají  „primitivnějším“  praktikám  anarchických  nebo  nižších  úrovní.

Stačí  říci,  že  halucinogenní  drogy,  hypnóza  a  mučení  –  primárně  prostřednictvím  elektrošoků  –  mohou  zjevně  vytvořit  fragmenty  

osobnosti,  které  mají  svůj  vlastní  samostatný  pocit  já  a  mohou  být  izolovány  od  ostatních  „amnesickými  bariérami“.

Poté,  co  probereme  Svaliho  svědectví,  krátce  prozkoumáme  hmatatelné  informace,  které  potvrzují  Svaliho  obvinění  v  každodenním  světě.

I  když  se  ozvali  další  přeživší,  Svali  byla  dosud  nejvýše  postavenou  členkou  a  poskytla  největší  množství  písemné  dokumentace  svých  znalostí  a  

zkušeností.

Odpověď:  Ilumináti  jsou  skupinou,  která  praktikuje  formu  víry  známou  jako  „osvícení“.  Je  to  Luciferian  a  učí  své  následovníky,  že  jejich  kořeny  sahají  

do  starověkých  mysterijních  náboženství  Babylonu,  Egypta  a  keltského  druidismu.

Po  jejím  rozhovoru  v  rádiu  jsem  upozornil  Henryho  Makowa  na  její  práci,  protože  už  publikoval  vyšetřování  v  tomto  smyslu.  Brzy  poté  napsal  

článek,  který  poskytl  skvělý  přehled  o  jejím  svědectví:

Vzali  to,  co  považují  za  "nejlepší"  z  každého,  základní  praktiky,  a  spojili  je  do  silně  okultní  disciplíny.

Mezi  další  autory,  kteří  silně  ověřují  a  podporují  Svaliho  svědectví  a  jsou  extrémně  náročné  na  čtení,  patří  Brice  Taylor  (Thanks  for  the  Memories),  

Cathy  O'Brien  (Trance-Formation  of  America  a  přístup  odepřen),  Annie  McKenna  (panenky  na  kancelářské  sponky),  Kathleen  Sullivan  (Nespoutaná),  

Carol  Rutz  (Národ  zrazen,)  Lynn  a  Cheryl  Hersha  (tajné  zbraně)  [někteří  tvrdí,  že  tato  kniha  je  vápno  CIA],  Wanda  Karriker  (Ráno,  pojď  rychle),  

"Mauri" (Vatican  Ratline),  Janet  Thomas  (Day  Breaks  Over  Dharamsala),  James  Shelby  Downward  (King-Kill  33  a  Karnevaly  života  a  smrti)  a  Fritz  

Springmeier  (Bloodlines  of  the  Iluminati,  Vzorec  Iluminátů  použitý  k  vytvoření  nezjistitelného  otroka  zcela  ovládaného  myslí  a  Hlubší  pohledy  do  

vzorce  Illuminati).

Mluví  rychle  a  sebevědomě  o  velmi  složitých  a  obtížných  tématech.  Náš  historický  výzkum  navíc  ověřuje  mnoho  klíčových  aspektů  jejího  

svědectví.

http://web.archive.org/web/20030813222809/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/12/svali02.html

Svaliho  život  byl  ohrožen  poté,  co  předvedla  tu  show,  a  ona  se  schovala.  Ani  jednou  se  nepokusila  vydělat  na  materiálech  v  hodnotě  stovek  a  

stovek  stránek,  které  napsala,  aby  odhalila  tuto  skupinu.

Otázka:  Svali,  myslím,  že  naši  čtenáři  se  ptají  'Jsou  Ilumináti  náboženství,  tajná  společnost,  satanismus  nebo  je  to  jejich  kombinace,  nebo  něco  

jiného  dohromady,  nebo  zlověstnějšího?'

NAPROSTO  PŮSOBIVÉ

Zaměřme  se  zatím  na  některá  konkrétní  fakta  o  samotné  organizaci,  která  Svali  uvedl.

Objem  písemných  dat  generovaných  Svali  je  velmi  rozsáhlý  –  několik  set  stran.  Rozhlasový  pořad,  na  který  jsem  odkazoval  výše,  je  mimořádně  

poutavý...  a  naprosto  přesvědčivý.
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Vedoucí  rady  mají  administrátory,  kteří  se  starají  o  finance  (a  věřte  mi,  tato  skupina  vydělává  peníze.  To  samo  o  sobě  by  ji  udrželo  v  
chodu,  i  kdyby  zbytek  byl  jen  náboženský  prase).

Ilumináti  jsou  mezinárodní.  Tajný?  Všemi  prostředky.  První  věc,  kterou  se  dítě  naučí  od  „rodiny  nebo  Řádu“,  jak  se  jim  říká,  je  „Prvním  
pravidlem  Řádu  je  tajemství“.

JAKÉ  JE  SPOJENÍ  MEZI  SVOBODNÝMI  ZEDNÁŘI  A  ILUMINÁTY?

Tím  nechci  nikoho  urazit,  jen  to  ukazuje,  že  na  vedoucích  úrovních  často  věří,  že  jsou  vedeni  více  vědecky  a  kognitivně.  Ale  stále  
praktikují  principy  osvícení.

Úrovně  vedení  zahrnují  obchodníky,  bankéře  a  představitele  místních  komunit.  Jsou  inteligentní,  vzdělaní  a  aktivní  ve  svých  církvích.

http://web.archive.org/web/20030810070816/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/12/svali04.html

A:  Svobodní  zednáři  a  Ilumináti  jsou  ruku  v  ruce.  Je  mi  jedno,  jestli  to  šlape  na  nějaké  prsty,  to  je  fakt.

Nad  místními  radami  vedení  jsou  regionální  rady,  které  dávají  diktáty  skupinám  pod  nimi,  pomáhají  tvořit  politiky  a  programy  pro  každý  
region  a  které  spolupracují  s  místními  radami  vedení.

K  tomu  je  12  kroků,  také  známých  jako  "12  kroků  disciplíny"  a  učí  také  cestování  po  astrálních  rovinách,  cestování  časem  a  další  metafyzické  
jevy.  [DW:  Těch  12  kroků  projdeme  za  minutu.]

http://web.archive.org/web/20030813222809/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/12/svali02.html

A:  Weishaupt  nevytvořil  Ilumináty.  Vybrali  si  ho  jako  loutku  a  řekli  mu,  o  čem  má  psát.

Otázka:  Svali,  jedním  z  nejdůležitějších  bodů,  o  kterém  by  se  jistě  mnoho  čtenářů  chtělo  dozvědět  více,  je,  jaké  je  spojení  Ilumináti/
Svobodní  zednáři,  pokud  jste  si  toho  vědomi,  vzhledem  k  vaší  předchozí  pozici  v  Ilumináti?

Na  vyšších  úrovních  už  ve  skupině  nejsou  lidé  v  hábitech,  kteří  skandují  před  ohněm.

Finančníci,  pocházející  z  dob  bankéřů  za  dob  templářských  rytířů,  kteří  financovali  první  krále  v  Evropě,  vytvořili  Ilumináty.  Weishaupt  byl  
jejich  "go  fer",  který  splnil  jejich  nabídku.

Pamatuji  si,  že  když  jsem  byl  na  radě  v  San  Diegu,  nazývali  velekněze  a  kněžky  „kráječi  a  kostkáři“,  kteří  udržovali  „nižší  úrovně  šťastné“.

Kolik  z  každého,  nemohu  začít  hádat.  Vím,  že  tito  lidé  učí  a  praktikují  zlo.

To  je  důvod,  proč  neslyšíte  více  přeživších,  kteří  se  dostanou  ven.  To,  kam  až  tato  skupina  zachází,  aby  vyděsila  své  členy,  aby  to  
neprozradili,  je  neuvěřitelná.

A  CO  VYŠŠÍ  ÚROVNĚ?

Otázka:  Je  to  tentýž  Iluminát,  kterého  vytvořil  Adam  Weishaupt  v  Německu?

Opravdu  to  lidé  dělají,  nebo  je  to  halucinace  vyvolaná  drogami?  nemohu  posoudit.

Na  národní  úrovni  existují  extrémně  bohatí  lidé,  kteří  tyto  cíle  financují  a  spolupracují  s  vůdci  jiných  zemí.

Otázka:  Došlo  –  a  dochází  –  k  infiltraci  zednářského  řádu?

V  této  skupině  jsem  viděl  věci,  o  kterých  si  myslím,  že  se  nedají  racionálně  vysvětlit,  věci,  které  mě  vyděsily,  ale  mohu  jen  říci,  že  to  mohla  
být  kombinace  kultovního  ovládání  mysli,  drogových  indukcí,  hypnózy  a  nějaké  skutečné  démonické  aktivity.
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Když  jsem  byl  ve  skupině,  já  a  lidé  kolem  mě  byli  ideologicky  oddáni  agendě  jako  DOBRÉ.

Stálo  mě  to  HODNĚ  terapie  a  deprogramování,  prověřování  reality  s  nekultovními  lidmi,  abych  si  uvědomil,  že  to  všechno  byla  lež.

Ilumináti  věří  v  kontrolu  nad  oblastí  prostřednictvím  svých:  bank  a  finančních  institucí  (hádejte,  kolik  jich  sedí  v  bankovních  radách?  Byli  
byste  překvapeni)

V  pravidelných  intervalech  mě  tam  vodili  na  zkoušky,  na  vyšší  úroveň,  na  stipendium  a  na  vysoké  ceremonie.  Vůdci  této  zednářské  skupiny  
byli  také  iluministé.

Když  jsem  byl  trenér,  myslel  jsem,  že  pomáhám  ostatním  dosáhnout  jejich  plného  potenciálu.

Místní  správa:  hádejte,  kolik  lidí  bude  zvoleno  do  místních  městských  rad?

FINANCOVÁNÍ  „NOVÉHO  SVĚTOVÉHO  ŘÁDU“

To  platilo  o  každém  velkém  městě,  ve  kterém  jsem  žil.  Nejvyšší  svobodní  zednáři  byli  také  nejlepšími  iluministy.

Věřil  jsem,  že  po  letech  potu  a  tvrdé  práce  zvítězila  moje  inteligence  a  že  jsem  se  stal  vynikajícím  vůdcem.

http://web.archive.org/web/20030810070328/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/12/svali03.html

SNAŽÍ  SE  ILUMINATI  ŘÍZIT  SVĚT?

Právo:  děti  se  vyzývají,  aby  navštěvovaly  právnickou  fakultu  a  lékařskou  fakultu.

Chci  se  vyjádřit  k  další  mylné  představě.  Tedy  ten,  o  kterém  iluministé  vědí,  že  jsou  zlí.

http://web.archive.org/web/20030813222809/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/12/svali02.html

Zednářský  chrám  v  Alexandrii  ve  Virginii  (samotné  město  bylo  pojmenováno  po  egyptské  Alexandrii  a  je  semeništěm  aktivit  Iluminátů)  je  
centrem  v  oblasti  Washingtonu,  DC  pro  stipendia  a  výuku  Iluminátů.

Mnozí  jsou  pravděpodobně  dobří  obchodníci  a  křesťané.  Ale  nikdy  jsem  nepoznal  32  nebo  více  stupňů,  kteří  by  nebyli  Ilumináti,  a  
tato  skupina  pomohla  vytvořit  svobodné  zednářství  jako  „frontu“  pro  jejich  aktivity.

Byl  jsem  zničený.  Svůj  život  jsem  zasvětil  tomu,  abych  pomáhal  druhým  zavést  nádherný  nový  řád,  a  pak  jsem  zjistil,  že  je  to  ZLÉ  a  urážlivé.  
Prošel  jsem  kvůli  tomu  obdobím  intenzivního  truchlení/truchlení.

ILUMINATI  VĚŘÍ,  ŽE  JSOU  DOBRÍ  –  NE  ZLÍ

Většina  iluministů,  které  jsem  znal,  nebyla  zlá,  byli  podvedeni.  Snad  jen  nejvyšší  vedení  bylo  vědomě  ubližováno.

Moji  prarodiče  z  matčiny  strany  byli  oba  vysoce  postavení  zednáři  ve  městě  Pittsburgh  v  Pensylvánii  (prezident  Východní  hvězdy  a  zednář  
33.  stupně)  a  oba  byli  také  vůdci  Iluminátů  v  této  oblasti.

Bojoval  jsem  s  Jonathanem  a  dalšími  v  radě,  když  jsem  si  myslel,  že  jsou  nespravedliví,  a  postavil  jsem  se  za  lidi  pode  mnou.  Ostatní  udělali  
totéž.  Upřímně  si  myslí,  že  dělají  DOBROU  věc,  a  kdybyste  jim  řekli,  že  je  to  špatné  nebo  zlé,  vypadali  by  zmateně.

Média:  ostatní  jsou  vyzýváni,  aby  chodili  na  žurnalistickou  školu,  a  členové  pomáhají  financovat  místní  noviny.

Jsou  všichni  zednáři  ilumináti?  Ne,  zvláště  na  nižších  úrovních  věřím,  že  nevědí  nic  o  praktikách,  které  se  vyskytují  uprostřed  noci  ve  
větších  chrámech.
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Jsou  Ilumináti  připraveni  vládnout  světu?  Ano,  a  to  je  to,  co  učí  své  členy.  Na  tomto  cíli  horlivě  pracují,  i  když  píšu.

Vedení  okresu  mělo  13  členů.

VĚTŠINA  lidí  v  naší  společnosti  není  zapojena  do  dětské  pornografie,  považuje  ji  za  zločin  na  dětech  a  pokud  by  měla  příležitost,  bojovali  
by  proti  ní.

html

JSOU  VELMI  MALOU,  ALE  MOCNOU  MENŠINOU

Přesto  malá  menšina  těch,  kteří  se  na  tom  podílejí,  působí  na  zúčastněných  dětech  nevyčíslitelné  škody.  Následky  zločinu  jsou  větší  
než  holá  čísla.

Pracují  v  utajení.  Často  mění  místa  a  zabíjejí  ty,  kteří  mluví  s  orgány  činnými  v  trestním  řízení.  K  zahlazení  stop  se  používají  úplatky  a  
další  prostředky  a  najímají  si  vynikající  právníky.

Viděl  jsem  velké  množství  peněz,  které  bylo  použito  na  financování  projektů  této  skupiny,  fondů,  které  proudily  z  celé  severní  polokoule  
a  ze  světa.

http://web.archive.org/web/20030810071654/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2001/01/Q_A01.html

Ilumináti  financují  tento  nadcházející  světový  řád  tiše,  v  zákulisí.

VĚTŠINA  vůdců  v  našich  komunitách  a  finančních  systémech  nikdy  neslyšela  o  Iluminátech,  protože  jsou  menšinou.

Proč  není  dětská  pornografie  zastavena?  Máme  důkazy,  orgány  činné  v  trestním  řízení  ví,  že  existují,  přesto  jde  o  multimiliardový  
průmysl.

Věří,  že  peníze  nejen  „mluví“,  jak  se  říká,  ale  kupují  si  mediální  pokrytí  neboli  mlčení;  ochrana;  a  vliv  potřebný  k  utváření  našeho  
moderního  světa….

Tak  proč  se  o  ně  starat?  Protože  malá  skupina  zlých  lidí  dokáže  napáchat  velké  škody.  Použiji  přirovnání.

http://web.archive.org/web/20030608223845/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/12/suite101_07.

Nebudu  se  zmiňovat  o  postavách  zobrazených  v  tomto  filmu,  abych  se  vyhnul  tvrzení  o  „pomluvě“,  ale  byly  dobře  známé,  vlivné  a  
mnozí  stáli  za  bankovním  systémem  moderního  světa.

Takže  v  centru  metra  s  více  než  2  miliony  aktivních  iluministů  tvořilo  méně  než  1500  členů.  Ilumináti  tvoří  možná  1%  až  2%  populace  
v  USA.

[DW:  V  tomto  následujícím  článku  Svali  odhalil,  že  Rothschildové  i  Rockefellerové  mají  místa  v  Nejvyšší  světové  radě,  která  má  
vládnout  v  „Novém  řádu,  který  přijde“.]

To  znamená,  že  99  %  lidí,  které  znáte  a  se  kterými  pracujete,  NEJSOU  Ilumináti.  Jsou  to  dobří,  tvrdě  pracující  lidé  (alespoň  většina  z  
nich),  kteří  chtějí  výplatu  a  dobrý  rodinný  život.

Kurýři  byli  vysláni  do  koutů  světa  a  mnoho  předních  finančních  institucí  mělo  vlastní  zájem  na  uskutečnění  tohoto  „nového  
světového  řádu“.

Ilumináti  a  jejich  stoupenci  tvoří  menšinu  naší  světové  populace.  V  okrese  San  Diego,  kde  žije  více  než  2  miliony  obyvatel,  
existovalo  před  5  lety  24  sesterských  skupin  se  zhruba  60  až  75  členy  v  každé.

JAK  se  tito  lidé  „schovají“  před  spravedlností  a  zajmou?  Proč  je  nezastaví  policie?  Protože  nejsou  hloupí.

Toto  bylo  diskutováno  na  schůzích  vedení;  zobrazeno  ve  videích  členům  skupiny  (jako  jsou  zrnité  filmy,  které  jsem  viděl  v  60.  letech,  
ukazující  velký  kulatý  stůl,  kolem  kterého  sedělo  13  členů,  a  slova  „toto  jsou  vaši  vůdci“,  když  členové  povstali  a  slíbili  věrnost  přichází  
nová  objednávka.)
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Mnoho  trenérů,  které  jsem  znal  (já  vím,  zlí,  mučení  pedofilové),  NEBYLO  spokojeno  s  tím,  co  dělali.

Lidé  se  samozřejmě  mohou  rozhodnout  zneužít  kohokoli  pod  nimi,  a  to  některé  (ale  ne  všechny!)  motivuje  k  tomu,  aby  se  posunuli  výše.

Tyto  vize  a  zkušenosti  mohou  být  výsledkem  halucinací  vyvolaných  drogami,  které  lze  sdílet  –  na  základě  mého  výzkumu  v  The  Source  
Field  Investigations.

JAKÉ  JSOU  NEJVĚTŠÍ  SLABINY  ILUMINATI?

Tiše  zašeptali  nebo  se  podívali,  aby  dali  najevo,  že  nesouhlasí  s  tím,  co  mají  udělat.  Rezignovaně  by  dělali  svou  práci  v  naději  na  postup.

V  zájmu  úplného  odhalení  nebudu  cenzurovat  nic,  co  řekla.

Od:  Svali

Víte,  jaká  je  jedna  z  největších  mrkví  nabízených  těm,  kteří  postoupí  ve  skupině?  Že  už  nemusíte  lidem  ubližovat  a  že  nemůžete  být  
zneužiti.

http://svalispeaks.wordpress.com/2008/09/12/part-7-illuminati-symbols-and-clues-level-of-infiltration/

3.  Většina  z  nich  jsou  zraněné,  týrané  oběti,  které  si  neuvědomují,  že  je  možné  skupinu  opustit.

Jako  přímý  výsledek  našich  jednání,  abychom  ji  dostali  do  rádia,  naznačila  ochotu  odpovídat  na  mé  osobní  otázky.  Je  to  poprvé,  co  jsem  
tyto  výsledky  zveřejnil.

E-MAIL  SVALIHO  WILCOCKOVI  --  ÚVOD

V  řadách  je  spousta  nespokojenosti  a  došlo  by  k  masovému  exodu,  kdyby  členové  věřili,  že  je  skutečně  možné  se  dostat  ven  (a  žít).

Budu  první,  kdo  uzná,  že  její  odpovědi  jsou  kontroverzní.  Naznačují,  že  se  ve  skupině  používá  černá  magie  a  že  se  občas  zjevně  dosahují  
hmatatelné  výsledky.

Předmět:  Davidovi  ze  svali

Dobře,  teď  se  podívejme  na  Iluministy.  1  %  zúčastněného  našeho  národa  je  extrémně  inteligentní.  Od  batolecího  věku  přísahali  pod  trestem  
smrti,  že  nikdy  neprozradí  svou  skutečnou  věrnost  cizincům.

Arogantní  lidé  dělají  chyby  a  v  posledních  letech  jsou  stále  do  očí  bijící  a  otevřenější.

SVALI  ODPOVÍDÁ  NA  OTÁZKY  WILCOCK  V  SOUKROMÉM  E-MAILU

Zasláno:  Sobota  14.  ledna  2006  13:54

2.  Věří,  že  mohou  překonat  Boha,  což  je  obrovská  chyba.  Bůh  může  zůstat  rukou  dějin,  a  tak  dosud  zůstal,  v  naději,  že  se  z  této  skupiny  
dostane  více,  protože  je  milosrdný.

I  přes  všechno,  co  Svali  veřejně  odhalil  –  z  čehož  výše  uvedené  je  jen  velmi  malá  ukázka  –  jsem  stále  cítil,  že  existují  nějaké  
nezodpovězené  otázky.

Komu:  David  Wilcock

1.  Jsou  arogantní  a  to  by  mohl  být  jejich  pád.  Pohlížejí  na  obyčejného  člověka  jako  na  „ovce“  bez  inteligence.

(Je  to  pravda:  zneužít  vás  mohou  pouze  ti,  kteří  jsou  ve  skupině  vyšší  než  vy,  takže  všichni  chtějí  postoupit  výše,  kde  se  množina  kandidátů  
zmenšuje).

-----Původní  zpráva-----

Jsou  plni  hrdosti,  věří,  že  jsou  nezranitelní...  a  že  jakýkoli  tisk  o  nich  je  ekvivalentem  komára,  který  je  třeba  plácnout.
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Opravdu  se  řídí  „vědeckou  metodou“  a  mají  četné  národní  a  mezinárodní  výzkumné  protokoly.

WILCOCK:  Řekl  jste,  že  u  Iluminátů  je  šest  oborů  studia  a  různí  členové  se  specializují  na  různé  oblasti  v  závislosti  na  jejich  sklonech.

V  poslední  době  se  školení  v  počítačových  vědách  a  hackování  stalo  stipendiem  (ano,  mají  velmi,  velmi  šikovné  hackery).

Slíbil  jsem,  že  odpovím  na  pár  otázek,  a  tak  to  udělám  i  teď.  Také  jsem  kontaktoval  Grega  a  tuto  středu  se  mnou  bude  dělat  rozhovor.

Špičkoví  školitelé  a  vědci  ve  skupině  se  intenzivně  podílejí  na  tomto  odvětví.  Také  děti  procházejí  alespoň  nějakým  přírodovědným  
výcvikem;  ale  ti  se  skutečnými  schopnostmi  a  správnou  inteligencí  směřují  sem.

Pokud  je  pro  skupinu  důležitá  tradice,  orální  historie  nebo  příběh,  bude  to  stipendium.

Toto  je  druhý  z  pouhých  dvou  rozhlasových  rozhovorů,  které  jsem  kdy  poskytl.  Ale  vy  i  váš  dlouholetý  přítel  jste  se  za  něj  zaručili,  
takže  to  udělám.

Vědci  pořádají  pravidelné  (roční)  konference,  aby  učili  ostatní,  a  ve  skutečnosti  je  výuka  nových  technik  a  šíření  výsledků  nedávného  
výzkumu  docela  důležité.

VĚDECKÝ  OBOR  (VLASTNÍ  ODBORNÁ  OBLAST  SVALI)

SVALI:  Stipendium  se  výrazně  podílí  na  ústní  výuce  rodinné  historie;  ve  výzkumu  a  předávání  genealogie  a  ve  studiu  nového  učení.

V  této  oblasti  se  intenzivně  angažují  vynikající  učitelé  a  výuku  doplní  dramatizací  vyučované  historie.

SVALI:  Sciences  se  podílela  na  dohledu  nad  oblastmi  vědeckého  studia  a  výzkumu,  včetně  behaviorální  vědy,  mapování  mozku,  
experimentálních  drog,  [hypnotických]  indukčních  technik  a  toho,  jak  rychleji  a  spolehlivěji  zavádět  školení.

Do  této  větve  spadají  jazyky,  včetně  učení  se  starověkým  jazykům.

Davide,

Tři  z  nich  lze  snadno  zjistit:  Vojenská,  Mediální  a  Vedení.  Zbývající  tři,  „stipendium“,  „vědy“  a  „duchovní“,  se  zdají  být  velmi  obtížné  určit.

Může  také  zahrnovat  sledování  toho,  jak  dobře  se  jedinec  vyrovnává  s  „tankováním“ (umístěním  v  izolační  nádrži),  aby  se  zajistilo,  že  není  
příliš  stresovaný.

Pokud  byste  mohli  podat  podrobnější  popis,  podle  kategorií,  co  každá  větev  dělá,  bylo  by  to  velmi  užitečné  pro  lidi,  kteří  se  tomu  snaží  
skutečně  porozumět.

SVALI  NA  OBORU  STIPENDIUM

PRVNÍ  OTÁZKA  NA  SVALI

Věda  také  dohlíží  na  takové  věci,  jako  je  zajištění  toho,  aby  byly  dodržovány  tréninkové  protokoly  založené  na  pozorování  a  aby  ti,  kdo  se  
podílejí  na  tréninku  a  výzkumu,  byli  zruční  v  pozorování  a  zaznamenávání  změn  ve  fyziologii,  chování  a  vzorcích  stresu.

Jsou  také  kvalifikovaní  v  testování  znalostí.

Vědy  mohou  zahrnovat  pozorování  dětí  za  jednosměrným  zrcadlem  a  pozorování  normálních  vzorců,  stejně  jako  vzorců,  když  je  
zaveden  vnější  podnět  nebo  změna.
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Součástí  tohoto  tréninku  může  být  i  šachová  partie  s  „šachovým  mistrem“  s  figurkami,  které  na  šachovnici  animují  démonicky.

Lidé  by  také  mohli  vidět,  že  to  nebylo  něco,  co  byste  si  vymysleli  z  hlavy,  protože  je  to  pravděpodobně  docela  komplexní,  i  když  zmatené  
a  zkreslené  kvůli  tomu,  k  čemu  to  zjevně  vede.

PRVNÍ  TŘI  KROKY

SVALI:  Spiritual  je  větev  skupiny  zabývající  se  duchovním  osvícením.  Opět  platí,  že  zatímco  všichni  členové  procházejí  školením  
v  této  oblasti,  jsou  vybíráni  ti  zvláště  kvalifikovaní,  aby  se  na  tuto  oblast  specializovali.

Přinejmenším  podivně  znějící  věci,  ale  to  je  to,  co  spirituál  dělá.  Mají  také  na  starosti  rituály  nebo  to,  co  je  někdy  označováno  jako  „krájení  
a  krájení“  těmi,  kdo  nejsou  v  duchovním  světě.

SVALI:  První  tři  kroky  zahrnují  opuštění,  nechtít  a  nepotřebovat  nebo  odpoutat  se  od  fyzických  potřeb.

KROKY  TŘETÍ  AŽ  ŠEST

Duchovní  pokrývá  následující:

JAKÉ  JSOU  "DVANÁCT  KROKŮ  PROSVÍCENÍ?"

Trénink  v  duchovním  může  zahrnovat  mučení  a  pak  přechod  do  jiné  dimenze  a  podávání  zpráv  o  tom,  co  tam  člověk  vidí.

To  je  cílem  veškeré  bolesti,  trápení  a  výcviku  pro  tyto  lidi.

Dítě  je  podmíněno  [1]  nikdy  se  neptat,  [2]  nikdy  chtít  a  [3]  nikdy  nepotřebovat  prostřednictvím  děsivých  zážitků  a  výukových  sezení.

Duchovní  může  také  zahrnovat  návštěvu  StoneHenge  (ano,  je  to  skutečně  duchovní  místo  pro  skupinu),  projít  obřadem  a  projít  portálem  
zpět  v  čase.

A  někteří  z  nejlepších  školitelů  (jako  Mengele  a  další,  které  jsem  znal)  měli  uvnitř  části,  které  skutečně  věřily,  že  jsou  „bůh“,  a  trvali  na  
tom,  aby  byli  tak  oslovováni.

SVALI  NA  VĚTVI  DUCHOVNÍ

-  síla  v  mocenských  bitvách;

SVALI:  Ve  své  knize  „Breaking  the  Chain“  je  nastiňuji.  [Zde  je  aktuální  odkaz  na  webovou  stránku  obsahující  její  materiál.]

SVALI:  Další  tři  kroky  zahrnují  opuštění  citového  vztahu  s  ostatními.

-  schopnost  psychicky  zraňovat  nebo  zabíjet  ostatní  a  jiné  paranormální  jevy.

V  zásadě  je  cílem  těchto  kroků  konečný  cíl  osvícení:  stát  se  bohem.  Ilumináti  věří,  že  skutečně  osvícení  se  na  vrcholu  cesty  stanou  bohy  
–  to  opravdu  dělají.

[4]  Ubližovat  je  láska;  [5]  péče  přináší  bolest  a  v  kroku  šest  [6]  je  největším  dobrem  zrada.

-  intenzivní  mentoring  svým  duchovním  mentorem,  osobou  zkušenou  v  této  oblasti;

WILCOCK:  Také  pokud  byste  mohli  podrobně  vysvětlit,  co  je  těchto  12  kroků  takzvaného  osvícení,  bylo  by  to  také  prospěšné  při  sledování  
toho,  jak  se  to  podle  vás  některé  hollywoodské  filmy  snaží  naučit.

Ty  jsou  navrženy  tak,  aby  rozbily  jejich  vůli  a  pocit  sebe  sama;  a  naučte  je  hledat  u  externích  lidí  podněty  k  tomu,  co  by  měli  chtít.

-  schopnost  cestovat  dimenzemi  a  časem,  psychicky  cestovat  („mimo  tělo“);
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DESET  AŽ  DVANÁCTÁ:  SPECIALIZACE  VE  VYBRANÉM  OBORU

Svali  později  v  krátkém  dopise  objasnil,  že  poslední  tři  fáze  se  liší  v  závislosti  na  tom,  kterou  větev  si  dítě  vybralo  a/nebo  bylo  vybráno.

i  když  ne  všechny  budou  fungovat  na  veřejnosti.

V  tomto  bodě  je  také  vloženo  mnoho  duchovního  výcviku.  Dítě  bude  mít  například  důvěryhodného  duchovního  mentora,  který  byl  léta  
trpělivým  učitelem.

Omlouvám  se,  pokud  vás  toto  čtení  zneklidňuje.  Někteří  lidé  s  tím  nebudou  mít  problém.  Jiní  se  v  tomto  bodě  budou  cítit  extrémně  
smutní,  vyděšení  a  depresivní.  Já  tomu  rozumím.

Vojenskí  absolventi  mohou  skončit  na  velitelských  pozicích  pro  národní  obranu  ve  své  rodné  zemi,  ale  mohou  také  pracovat  v  zákulisí  –  
například  pro  dodavatele  obrany.

Příklady  v  jednom  kroku  jsou  vojenské  vedení  s  lekcemi  jako:  „Pokud  jeden  člen  skupiny  zadržuje  ostatní  a  vaši  jednotku  to  vystaví  nebezpečí,  
zbavte  se  jich  (a  neznamenají,  že  toho  člověka  pošlete  domů). )".

Tyto  ohromující  emoce  nám  velmi  dobře  posloužily  k  tomu,  že  nám  zabránily  ve  studiu  a  pochopení  problému  na  jakékoli  rozšířené  úrovni  –  
ale  pokud  nevíme,  co  se  děje,  nemůžeme  očekávat,  že  to  přestane.

Najednou  se  mentor  na  dítě  obrátí  a  pokusí  se  je  psychicky  zabít,  čímž  dítě  donutí  zavolat  vlastního  psychického  ochránce  (démona),  
aby  jim  zachránil  život.

To  je  bod,  do  kterého  se  zavádí  většina  výcviku  zabijáků  a  také  programování  sebevražd.

Absolventi  vedení  se  mohou  stát  například  politiky,  církevními  představiteli,  soudci  nebo  šéfy  korporací.

SVALI  VYSVĚTLUJE  ETAPA  DESET  AŽ  DVANÁCTÁ

(Například:  dítě  dostane  od  svého  trenéra  příkaz  k  sebevraždě.  Aby  prošlo  tímto  testem,  musí  ve  skutečnosti  spadnout  na  nůž.  Trenér  a  dva  
asistenti  dítě  zastaví,  než  uspějí).

Absolventi  médií  mohou  skončit  jako  viditelní  herci  v  televizi  a  filmu,  zpravodajští  novináři  nebo  kariérní  hudebníci  –

Dítě  se  učí  spoléhat  především  na  sebe  a  nikdy  nedůvěřovat  druhému.

KROKY  7  AŽ  DEVĚT

Každá  pobočka  má  jiné  požadavky  na  vedení.  Mnoho  dětí  není  schopno  přejít  ani  přes  devátou  fázi  –  kdy  chrání  životy  svých  násilníků  
před  svými.

SVALI:  Následující  tři  kroky  vštěpují  hlubokou  loajalitu  (7-9)  s  pokyny  [7]  nikdy  neposlouchat,  [8]  nikdy  nezpochybňovat  a  [9]  chránit  triádu  
(tři  dospělí,  se  kterými  je  dítě  zapleteno  traumatem  pouto).

Čím  dále  může  dítě  projít  těmito  posledními  třemi  fázemi,  tím  vyšší  a  vlivnější  bude  v  Řádu  –  a  v  očích  veřejnosti,  zejména  ve  vedení,  médiích  
a  vojenství.

Pokud  dítě  v  testu  neuspěje,  může  zemřít  nebo  být  vážně  zraněno  a  bude  trvat  měsíce,  než  se  zotaví.

Jak  můžete  vidět,  tyto  „fáze  osvícení“  nejsou  ničím  jiným  než  strašným  zneužíváním  a  traumatem,  které  vedou  k  plně  sebevražedné  
osobnosti.  Takové  trauma  také  činí  člověka  schopným  spáchat  vraždu.

SVALI:  10-12  jsou  kroky  vedení;  na  konci  úrovně  12  dítě  obdrží  svůj  diamant.  [Toto  je  prsten,  který  se  nosí  při  ceremoniích,  aby  naznačoval  
vysokou  hodnost.]

Ti,  kteří  projdou,  jsou  schopni  bojovat  se  svým  rádcem  a  udržovat,  ale  za  velkou  duchovní  cenu,  protože  ochránci  si  vždy  emocionálně  a  
duchovně  vezmou  jejich  „kilo  masa“  na  oplátku  za  ušetření  života  dítěte  (nedělají  to  z  laskavosti).
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Mnohokrát  usínám  při  čtení  svým  dvěma  dětem.

Jsou  okamžitě  vzhůru,  naprosto  poslušní,  což  je  velmi  odlišné  od  toho  přes  den.  Rychle,  tiše  si  obouvají  boty  a  já  je  odnáším  dolů  do  auta.

Postaví  se  malé  stany  a  zřídí  dočasné  základny  pro  noční  cvičení.  Přicházíme  buď  sem,  nebo  na  jedno  ze  tří  různých  míst  setkání,  třikrát  týdně.

Doufám,  že  vám  to  pomůže.

Těsně  předtím,  než  usnu,  řeknu  manželovi:  „Pamatuj“  a  dám  mu  kód,  který  nám  dá  vědět,  že  se  musíme  probudit  později…

Lidé  si  povídají  a  pijí  kávu.  Vzniká  zde  spousta  přátelství,  protože  všichni  jdou  ke  stejnému  cíli.  Práce  je  intenzivní  a  přátelství  jsou  stejně  
intenzivní….

3:30  Převlékli  jsme  se  z  našich  uniforem,  které  jsou  umístěny  ve  speciálním  koši  k  vyčištění.  Moje  oblečení,  které  bylo  úhledně  složené  na  
polici,  je  zpět  a  všichni  jsme  v  autě  na  cestě  domů….

Všechno  nejlepší,

1:00  Budí  mě  manžel.  On  a  já  se  střídáme  v  tom,  kdo  probudí  ostatní.  Nepotřebujeme  budík,  protože  nás  budí  naše  vnitřní  tělesné  hodiny.  
Jsem  zpocený,  usínal  jsem  oblečený,  abych  to  usnadnil,  když  vstávám  uprostřed  noci….

http://www.suite101.com/article.cfm/ritual_abuse/84219

1:20  Jsme  na  prvním  kontrolním  stanovišti  na  vojenské  základně.  Vjeli  jsme  zadním  vchodem  a  zamávali  nám,  hlídači  poznají  naše  
auto  a  naše  SPZ.  Zastavili  by  každého,  kdo  by  nebyl  obeznámen  nebo  oprávněn  tam  být.

Jdu  se  do  stanu  převléknout  do  uniformy.  Všichni  nosíme  v  noci  uniformy  a  všichni  máme  také  hodnosti  podle  toho,  jak  vysoko  jsme  ve  skupině  a  
jak  se  nám  daří….

9:30  Chystám  se  jít  spát.  Musím  spát  deset  až  dvanáct  hodin  v  noci,  jinak  jsem  úplně  vyčerpaný.

Před  příchodem  do  oblasti  setkání  projdeme  ještě  dvěma  kontrolními  body.  Nachází  se  na  velkém  poli  na  hlavní  námořní  základně,  která  
zahrnuje  stovky  akrů.

V  tomto  okamžiku  dítě  prokáže  svou  odbornou  oblast  a  je  považováno  za  dospělého  ve  skupině  poté,  co  absolvuje  nejvyšší  úroveň,  které  
dosáhne  (ne  všechny  děti  přejdou  na  úroveň  12;  některé  přejdou  na  úroveň  9,  10  nebo  11). .

Mnoho  lidí  nechápe,  jak  by  bylo  možné,  aby  taková  skupina  fungovala  s  takovým  utajením  v  každodenním  životě  lidí.

Manžel  řídí,  já  sedím  na  sedadle  spolujezdce.  Jede  s  vypnutými  světlomety,  dokud  nejsme  na  silnici,  abychom  nevzbudili  sousedy….

4:00  Jsme  doma  a  padáme  do  postele,  okamžitě  spíme….

Svaliho  klíčový  článek,  který  vysvětluje,  jak,  kdy  a  kde  se  tato  skupina  schází,  je  „Den  v  životě  trenéra“.  Zde  jsou  některé  z  nejdůležitějších:

CO  SE  STANE,  AŽ  PŘIJÍŽÍ?

svali

"Přiveďte  děti,"  řekl  tichým  tónem.  Jdu  nahoru  a  říkám  jim:  "Teď  se  připravte."

1:45  Začínáme  se  věnovat  našim  přiděleným  úkolům….

JAK,  KDY  A  KDE  SE  MAJÍ  SCHŮZKY?
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KLIKNĚTE  ZDE  A  PŘEČTĚTE  SI  SEKCI  TŘETÍ:  SKUTEČNÝ  SVĚT

Takto  mohou  členové  této  skupiny  žít  udržitelným  životním  stylem  –  ačkoli  traumata,  kterými  procházejí,  jsou  zjevně  hlavní  příčinou  
neustálé  únavy,  kterou  Svali  uváděl.

Jak  můžete  vidět  ze  Svaliho  svědectví,  mají  setkání  dvakrát  až  třikrát  týdně.

Svali  také  řekl,  že  některá  z  těchto  setkání  jsou  specificky  ceremoniální  povahy  –  například  zopakování  historických  událostí.  Tyto  
obřady  by  pomohly  zvýšit  pocit  soudržnosti  skupiny.

Potom  mezi  4:00  a  7:00  nastanou  další  tři  hodiny  spánku,  což  znamená  celkem  šest  hodin  spánku.

Klikněte  na  první  odkaz  „Další“  níže,  když  přejdeme  do  další  sekce  –  ukazuje,  jak  diskuse  o  Iluminátech  nyní  ovlivnila  „skutečný  svět“,  který  
musíme  všichni  sdílet.

RECENZE  A  ANALÝZA

Pokud  se  konají  tři  setkání  týdně,  umožňuje  to  přes  čtyři  a  půl  hodiny  vysoce  specializovaného  školení  týdně:  18  hodin  měsíčně  a  216  
hodin  ročně.

Určitě  si  o  tom  všem  můžete  přečíst  více,  pokud  chcete,  ale  snažil  jsem  se  omezit  diskuse  o  zneužívání  a  traumatu,  abyste  snadněji  
pochopili,  jak  to  funguje.

V  těchto  nocích  bude  první  spánkový  cyklus  člena  trvat  téměř  tři  a  půl  hodiny,  od  9:30  do  9:45  do  1:00.

7:00  Budím  se  na  budík,  unavený.  Zdá  se,  že  jsem  pořád  unavený  a  dnes  ráno  mě  trochu  bolí  hlava.  Spěchám,  abych  děti  vstal  a  připravil  
se  na  další  den  učit.

Každé  setkání  umožňuje  na  začátku  10-15  minut  společenského  času  a  více  než  hodinu  a  půl  soustředěné  práce  ve  zvolené  oblasti  
specializace.

Tři  nejčastější  místa  setkání  by  byly  vojenské  základny,  soukromé  statky  a  zednářské  lóže,  i  když  některá  setkání  se  zjevně  konají  také  
v  kostelech.
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MOŽNÝ  FYZICKÝ  DŮKAZ  SVALIHO  TVRDENÍ

Úvodem  mi  dovolte  říci,  že  nevěřím,  že  velká  většina  zednářů  má  o  těchto  činnostech  nějaké  znalosti,  ani  s  nimi  nic  společného.  Cítím,  že  by  bylo  

velmi  nespravedlivé  je  z  toho  obviňovat.

Přibližně  jednu  míli  od  zednářské  lóže  v  mém  rodném  městě  Scotia,  New  York,  těsně  na  východ  od  Collins  Lake,  se  Sunnyside  Avenue  stala  

mostem,  který  přecházel  přes  železniční  tratě.

Zeptal  jsem  se  Svaliho  a  dalších  zasvěcených,  zda  jsem  v  roce  1990  neúmyslně  narazil  na  „rituální  místo“  ve  Skotsku  v  New  Yorku  –  a  řekli,  že  

pravděpodobně  ano.

Odhalili  jsme,  jak  lze  zednářské  přísahy  použít  ke  skrytí  škodlivých  tajemství.  To  však  nic  nemění  na  tom,  že  většina  zednářů  jsou  dobří,  dobrosrdeční  

lidé,  kteří  se  nechtějí  podílet  na  ničem  nekalém.

Sekce  třetí  –  Skutečný  svět

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny?start=2
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Šel  jsem  tam  s  ním  a  byl  jsem  šokován  tím,  co  jsem  viděl.  Bylo  to  gigantické  egyptské  Levé  oko  Hora  –  klasický  symbol  Iluminátů  –  
namalované  v  plných  barvách  –  jasně  červené,  jasně  modré,  jasně  žluté,  uhlově  černé  a  bílé  –  pod  mostem.

V  roce  1990  jel  můj  přítel  na  motocyklu  pod  tímto  mostem,  když  uviděl  něco  opravdu  děsivého.  Spěchal  ke  mně  domů  
a  řekl  mi,  že  se  tam  musím  hned  přijít  podívat.

Víc  by  neřekl.
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Přiznám  se,  že  jsem  se  bál  tam  jít  a  udělat  to,  ale  stejně  jsem  to  udělal.

Barva  byla  v  roce  1990  velmi  svěží,  barevná  a  svěží.  V  této  oblasti  nebylo  žádné  jiné  graffiti.  Žádná  jiná  věc  než  toto  Oko.  Žádné  další  
návrhy.  Žádné  klikyháky.  Nic.  Jen  Oko.

Když  jsem  se  v  roce  2004  vrátil  k  fotografování,  byl  jsem  překvapen,  jak  málo  se  to  celkově  zhoršilo.  Bylo  tam  hodně  nových  graffiti,  ale  
nic  jiného  se  kvalitou  provedení  ani  nepřiblížilo  Oku.

Skvrny  špíny  na  Oku  jsou  mé  stopy  z  předchozího  dne.  Oko  je  široké  asi  40  stop.
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GRAFFITI  U  OKA  ZNĚLO  JAKO  KU  KLUX  KLAN

Na  tomto  dalším  obrázku  jsem  použil  jednoduché  transformační  filtry  ve  Photoshopu,  aby  oko  vypadalo  tak,  jak  vypadalo,  když  
bylo  původně  nakresleno  –  než  to  celé  nakreslili  jako  nástěnnou  malbu  s  použitím  kostek  jako  mřížky.
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Ještě  více  znepokojující  bylo,  že  když  jsem  se  tam  v  létě  2004  vrátil,  našel  jsem  extrémně  nenávistné  a  v  některých  případech  satanské  
graffiti  –  zvláště  pod  protější  stranou  mostu.

Specifickým  terčem  byli  Židé  a  Afroameričané.  Byly  nakresleny  svastiky,  stejně  jako  další  symboly,  které  jsem  nedokázal  identifikovat.  
Dále  uvidíte  jeden  z  (věřte  nebo  nevěřte)  méně  útočným,  ale  přesto  všeobsažným  příkladům.

Vrátil  jsem  se  potřetí  v  zimě  2004  a  zachytil  videofilm  tohoto  a  mnohem  více  toho,  co  tam  bylo.  Jedu  přímo  ze  zednářské  lóže,  za  rohem,  
po  ulici,  zaparkuji  na  parkovišti,  dojdu  k  mostu,  podjedu  most  a  uvidím  tohle.
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Zdá  se,  že  barva  na  betonu  velmi  rychle  degraduje,  zejména  v  chladném  klimatu.  Graffiti,  které  vidím  na  běžné  procházce,  kterou  
chodím,  už  za  necelý  rok  vybledly  téměř  do  neviditelnosti.  Zdálo  by  se,  že  Oko  si  od  té  doby,  co  jsem  ho  poprvé  viděl,  užívalo  pravidelnou  
údržbu  a  údržbu.

Když  jsem  četl  Svali,  měl  jsem  také  pocit,  že  mám  konečně  vysvětlení  pro  něco,  co  jednou  v  noci  moji  rodiče  viděli,  když  mi  bylo  snad  
sedm  let,  co  je  naprosto  vyděsilo  nadpřirozenou  hrůzou.

Bylo  také  zvláštní  vrátit  se  do  roku  2004  a  vidět,  že  někdo  přemaloval  Oko,  kdykoli  na  něj  bylo  umístěno  jiné  graffiti  –  například  „tagy“  
toho,  kdo  si  říkal  „M-Side“.

Alespoň  jeden  z  párů,  které  viděli,  byl  zednář.  Pan  W  byl  starší  člen  zednářů.  Jeho  manželka  byla  členkou  Eastern  Star,  ženské  verze  
Masonry.

NEJDIVNĚJŠÍ,  NEJSTRAŠNĚJŠÍ  VĚC  Z  MÉHO  DĚTSTVÍ

Venku  ani  uvnitř  domu  nesvítila  žádná  světla.  Neklepali  –  jen  otevřeli  dveře  a  vešli  dovnitř.  Šli  skoro  jako  vojenský  pochod  –  žádné  
mluvení,  žádné  gestikulování,  jen  velmi  strnule.

Tehdy  jsme  netušili,  že  mezi  egyptskými  symboly  a  rituály  černé  magie  bude  spojení  –  ale  proč  by  jinak  někdo  maloval  toto  obrovské,  
naprosto  dokonalé  Oko,  a  ne  ještě  jednu  věc?

Můj  otec  byl  úplně  vyděšený  a  řekl  nám,  abychom  o  tom  nikdy  nikomu  nic  neřekli.  Ani  jednomu  z  mých  rodičů  se  nelíbí,  když  je  žádám,  
aby  mi  ten  příběh  řekli  –  a  po  všech  těch  letech  je  to  vždy  stejné.

Uprostřed  noci  moji  rodiče  sledovali  nejméně  tři  různé  páry,  jak  jdou  po  ulici  a  vcházejí  do  domu  naproti  nám.

Můj  přítel  a  já  jsme  oba  cítili  tísnivý  pocit  zla,  když  jsme  tam  byli  v  roce  1990.  Uvědomili  jsme  si,  že  lidé  mohou  pod  tímto  mostem  dělat  
obřady  a  být  neodhaleni.  Nedaleko  bylo  velké  parkoviště.

Opravdu  jsem  nechápal,  co  jsem  viděl,  nebo  jak  to  všechno  do  sebe  zapadalo,  dokud  jsem  v  prosinci  1996  nepřečetl  Stillovu  knihu  –  
a  zvláště  po  přečtení  Svali,  počínaje  rokem  2001.

Dům  přes  ulici  od  nás  vlastnil  úspěšný  místní  prodejce  aut.  Na  úplném  jižním  konci  naší  ulice  žila  rodina,  která  vlastnila  místní  ropnou  
společnost,  místní  banku  a  také  vyhrála  pozice  v  místních  volbách.

V  naší  ulici  bydleli  nejméně  tři  starší  muži  zednáři  a  jejich  manželky  –  W,  F  a  M  –  všichni  ve  vzdálenosti  maximálně  čtyř  domů  od  toho  
naproti  nám.  To  byli  pravděpodobně  lidé,  které  viděli  moji  rodiče.
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Jediný  způsob,  jak  jsem  si  o  tom  všem  mohl  přečíst,  bylo  brát  to  v  malých  dávkách,  které  jsem  pak  vyvážil  čtením  pozitivního,  
povznášejícího  inspirativního  materiálu.

Jednou  z  nejsilnějších  inspirací,  kterou  jsem  ve  Svaliho  svědectví  viděl,  byla  skutečnost,  že  drtivé  většině  těchto  lidí  se  nelíbí,  co  se  jim  děje,  
a  kdyby  mohli,  šli  by  ven  a  pomohli  světu.

To  zahrnovalo  širokou  škálu  filmů,  o  které  bych  nikdy  neprojevil  zájem  –  ale  jakmile  jsem  věděl,  co  hledat,  považoval  jsem  to  za  nezbytnou  
formu  výzkumu.

Na  severním  konci  ulice  jsme  měli  skupinu  chlapů,  kteří  stáli  ve  formaci,  každý  rok  nosili  kilty  a  hráli  na  dudy.  To  by  se  stalo  jeden  nebo  dva  
dny.  Zkoušeli  na  místní  průvod.

Trvalo  měsíce,  než  jsem  se  propracoval  přes  smutek,  strach  a  znechucení,  které  na  mě  vyvstaly,  když  jsem  se  o  tom  všem  dozvěděl.

Nechtěl  jsem  tehdy  zveřejňovat  svá  zjištění  o  tom  všem  na  svých  webových  stránkách  pod  svým  vlastním  jménem,  i  když  jsem  ten  strach  ztratil.

POKUD  CHCETE  VÍCE  DŮKAZŮ,  PODÍVEJTE  SE  NA  NĚKTERÉ  FILMY

NEZAPOMEŇME  NA  POZITIVNÍ  STRÁNKU

Od  té  doby  jsem  si  mnohem  více  věřil  v  pozitivní  výsledek.

Když  jsem  v  létě  2001  četl  Svaliho  materiály,  měl  jsem  pocit,  že  se  přede  mnou  uzavírá  svět.  Měl  jsem  problémy  se  spánkem  a  cítil  jsem  
pokračující  pocit  strachu  a  úzkosti.

Když  jsem  četl  Svali,  měl  jsem  sedm  let  studia  a  začleňování  Finneyho  knihy  do  svých  každodenních  myšlenek  a  pět  let  na  to,  abych  si  udělal  
mnohem  větší  obrázek  o  historii  a  cílech  „Iluminátů“  odhalených  ve  Stillově  knize.

27.  července  2003  jsem  nakrátko  přijal  pseudonym  „Art  Aqua“  a  publikoval  obsáhlý  výzkum  Svali  a  různé  související  materiály  na  webu  Joe  Mason  
a  Dee  Finney  GreatDreams.com.

Na  rozdíl  od  mnoha  lidí  jsem  neměl  reakce  popírání,  posměchu,  sarkasmu  a  nenávisti.  Měl  jsem  příliš  velké  zázemí  –  příliš  mnoho  
vzdělání  –  na  to,  abych  spadl  do  této  pasti.

Byl  jsem  ohromen  mírou,  do  jaké  Svaliho  svědectví  potvrdilo  tato  prokazatelná  historická  fakta.  Navíc  v  současném  světě  existuje  spousta  
důkazů,  že  taková  skupina  skutečně  existuje.

Paní  byla  italská  rodina,  která  vlastnila  místní  opravnu  obuvi.  Zajímalo  by  mě,  jestli  existuje  spojení  s  mafií,  protože  pravidelně  pořádali  velké  
večírky,  kde  se  kouřilo  hodně  doutníků.

To  oko  mě  opravdu  vyděsilo,  když  jsem  byl  studentem  střední  školy.  Bylo  to  příliš  dokonalé  na  to,  aby  to  bylo  provedeno  pro  ne

Totéž  se  stalo  během  protizednářského  povstání  v  letech  1826  až  circa  1840.

důvod.

WILCOCK  V  ROCE  2003  ZVEŘEJNĚL  ŠETŘENÍ  POD  PSEUDONYMEM

Obě  tyto  věci  se  mi  opravdu  staly  jako  dítěti.  To,  co  viděli  moji  rodiče,  bylo  velmi  skutečné.  Oko  pod  mostem  bylo  velmi  skutečné.  Později  
mi  celý  tento  výzkum  pomohl  poskládat  kousky  dohromady.

Tohle  je  naše  planeta.  To  je  ten,  kdo  tady  žije.  Taková  je  situace.  Věřím  v  pozitivní,  andělské  síly,  které  vedou  a  chrání  naši  planetu  –  a  také  
věřím,  že  potřebují  naši  pomoc.

Psal  jsem  o  Oku,  ale  nemohl  jsem  si  vzpomenout,  kde  to  tehdy  bylo  –  a  neměl  jsem  obrázky.  Následující  léto  jsem  se  vrátil  po  svých  stopách  na  
výletě  do  New  Yorku  a  našel  jsem  to.

Možná  budete  mít  velmi  silně  negativní  reakci,  protože  bude  jasný  celý  rozsah  tohoto  vyšetřování.  Možná  se  vám  udělá  špatně  na  to,  abyste  
pokračovali  ve  čtení,  ale  přesto  chcete.  Já  tomu  rozumím.
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KŘIVÉ  PŘÍKLADY  V  NEDÁVNÉ  MINULOSTI

Série  nešťastných  příhod  je  jedním  z  nejkřiklavějších  příkladů  všech  dob  –  skoro  jako  milostný  dopis  skupiny  vlastním  dětem.  Vševidoucí  
oko  se  v  tomto  filmu  objevuje  neustále.

Statisíce,  ne-li  miliony  lidí  nyní  toto  téma  zkoumají  a  hledají  příklady.

Nejlepší  příklady  jsem  odhalil  ve  třetí  části  mého  vyšetřování  s  konkrétními  detaily.

Od  roku  2003  existují  další  do  očí  bijící  příklady.  Když  jsem  sledoval  Harryho  Pottera  a  vězně  z  Azkabanu,  byl  jsem  ohromen,  
protože  zpracování  postavy  Garyho  Oldmana  „Sirius  Black“  přesně  odráželo  to,  jak  Svali  říká,  že  tato  skupina  vidí  Lucifera.

Některá  hudební  videa  jsou  docela  do  očí  bijící,  stejně  jako  některé  videohry.

Od  roku  2003  samozřejmě  existují  další  –  ale  tuto  „výzkumnou“  praxi  jsem  z  velké  části  opustil,  protože  byla  emocionálně  rušivá.  
Pokaždé,  když  jsem  nějakou  viděl,  živě  jsem  si  připomněl,  jak  skutečné  to  všechno  je.

Mocenské  bitvy  proti  „mozkomorům“  v  tomto  filmu  byly  docela  znepokojivé  i  pro  dětský  film.  Ve  finále  série  musí  Harry  nechat  
Voldemorta  zabít  ho,  aby  „vyhrál“  –  další  společné  téma.

The  Lawnmower  Man,  Den  nezávislosti,  Starship  Troopers,  Total  Recall,  Fight  Club,  The  Cell,  The  Devil's  Advocate,  The  Game,  
Konspirační  teorie,  Krásná  mysl,  Signs,  X-Men  I  a  II,  Matrix,  The  Matrix  Reloaded,  Face /Off,  Tomb  Raider,  The  Core,  DareDevil,  Hulk  a  
Terminator  III.

Inception  tak  úzce  souvisí  s  „tréninkem“,  o  kterém  Svali  diskutuje,  že  by  se  zdálo,  že  jeho  koneční  tvůrci  museli  být  fanoušky  jejího  webu  –  
a/nebo  že  nám  říká  pravdu.

EXISTUJE  MASIVNÍ  ODPOR  –  VČETNĚ  VOJENSKÉHO  SAMÉHO

Omlouvám  se  M.  Night  Shyamalayanovi  za  zařazení  „Signs“  do  tohoto  seznamu,  protože  nevěřím,  že  je  členem  této  skupiny  –  pouze  se  jim  
jeho  koncept  líbil.

Vrátil  jsem  se  a  sledoval  Dark  City  na  doporučení,  a  to  také  mělo  mnoho  souvislostí.  ExistenZ  je  další  starší  (1999)  příklad,  který  se  
zdá  být  silně  ovlivněn  skupinou.  Upozorňujeme,  že  oba  tyto  filmy  jsou  obtížné  a  znepokojivé  na  sledování,  ačkoli  ExistenZ  je  také  banální  a  
postrádá  uvěřitelnost.

Některé  hollywoodské  filmy  poskytují  vynikající  důkaz  pro  potvrzení  Svaliho  svědectví,  jakmile  budete  vědět,  co  hledáte.  V  mnoha  a  mnoha  
případech  jsou  agendy  této  skupiny  prezentovány  v  těchto  filmech.

Mezi  další  vystavené  filmy  patří  Dr.  Strangelove,  The  Parallax  View  a  obě  verze  Manchurian  Candidate.

Zlatý  kompas  byl  velkorozpočtový  propadák,  který  je  důkladně  nabitý  symbolikou  a  programováním.

Kromě  mnoha  zřejmých  příkladů  hororových  filmů  se  zdálo,  že  filmy,  které  jsem  viděl  a  které  přímo  propagovaly  agendu  této  skupiny,  
jak  jsem  podrobně  probíral,  jsou:

Imaginarium  doktora  Parnasse,  poslední  film  Heatha  Ledgera  před  jeho  předávkováním  drogami,  je  extrémně  zřejmým  příkladem  –  a  
odhaluje,  že  skupina  ví,  že  prohrává,  a  zoufale  potřebuje  povzbuzující  rozhovor.

Tři  filmy,  které  skutečně  odhalily  agendu  skupiny  –  i  když  velmi  strašidelným  a  znepokojivým  způsobem  –  byly  Mulholland  Drive  Davida  
Lynche,  Eyes  Wide  Shut  od  Stanleyho  Kubricka  a  The  Skulls.

Batman  začíná  a  The  Dark  Knight  Rises  jsou  oba  nabité  zjevnými  korelacemi,  jakmile  se  seznámíte  se  Svaliho  materiálem.  Darebáci  se  
používají  k  odhalení  agendy  skupiny.

Pravděpodobně  jste  viděli  alespoň  několik  filmů,  které  jsem  právě  zmínil.  Teď,  když  vám  konečně  dávám  všechny  kousky,  které  jsem  dal  
dohromady,  možná  se  budete  cítit  ohromeni.

Dvě  z  nejpopulárnějších  filmových  sérií  všech  dob  přímo  odhalují  svou  agendu  v  tence  zahalené  symbolice  a  pomáhají  tak  zajistit  
jejich  porážku:  série  Pán  prstenů  a  série  Star  Wars .
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V  řadách  je  spousta  nespokojenosti  a  došlo  by  k  masovému  exodu,  kdyby  členové  věřili,  že  je  skutečně  možné  se  dostat  ven  (a  žít).

Zejména  od  11.  září  si  většina  aktivní  a  vysloužilé  armády  Spojených  států  plně  uvědomila  tuto  skupinu,  její  programy  a  konečné  záměry  –  a  
zjevně  je  zamýšlí  zastavit.

3.  Většina  z  nich  jsou  zraněné,  týrané  oběti,  které  si  neuvědomují,  že  je  možné  skupinu  opustit.

http://svalispeaks.wordpress.com/2008/09/12/part-7-illuminati-symbols-and-clues-level-of-infiltration/

Chápu,  že  máme  velmi  vážný  problém  –  a  nyní  jsem  měl  kontakt  s  masivní  aliancí  122  národů,  která  se  vytvořila,  aby  jej  vyřešila.

Věřím,  že  k  tomuto  „projektovanému“  hněvu  dochází,  když  nedokážeme  čelit  své  vlastní  stínové  stránce  –  bolesti,  ponížení  a  pocitu  
nedostatečnosti  a  porážky,  který  se  vrací  do  raného  dětství,  kdy  jsme  poprvé  slyšeli  slovo  „NE“.

nebojím  se  jich.  Zveřejnil  jsem  to  všechno  najednou  pro  svou  vlastní  ochranu.  Měli  jsme  stovky  dopisů,  které  se  mě  ptali,  kdy  to  bude  
hotové,  ale  pro  mou  vlastní  bezpečnost  bylo  důležité,  aby  to  vyšlo  všechno  najednou.

Pomocí  této  písemné  historie  jako  našeho  průvodce  si  znovu  připomeňme,  co  řekl  Svali:

Nicméně  poté,  co  se  to  stalo,  se  stali  některými  z  nejsilnějších  a  nejstatečnějších  spojenců  Ameriky.

Existuje  mnoho,  mnoho  lidí,  kteří  začínají  získávat  znalosti  o  této  skupině,  ale  pak  dojdou  k  závěru,  že  je  naprosto  beznadějné,  aby  se  jim  
někdo  postavil.

Naprostá  většina  těchto  článků  je  nabitá  hněvem,  obětí  a  mentalitou  pálení  čarodějnic.  Stěží  jsem  kdy  viděl  nějaké  uznání  lidskosti  lidí  
uvízlých  v  těchto  skupinách.

Jejich  další  obrannou  linií  je  strach.  Lidé  v  této  skupině  doslova  věří,  že  pokud  se  jich  bojíte,  uctíváte  je.  Strach  a  uctívání  vnímají  
jako  vzájemně  zaměnitelné.

Tito  lidé  složili  své  přísahy.  Byli  si  dobře  vědomi  utajení,  preferenčního  zacházení  a  loajality,  kterou  přísahali  dodržovat  –  pod  trestem  smrti.

Na  internetu  je  neuvěřitelně  obrovské  množství  materiálů  o  Iluminátech.  Mnohé  z  nich  jsou  velmi  špatné  a  nepřesvědčivé  kvality.

PROJEKCE  JE  KLASICKÁ  PAST

Popírání  je  jejich  první  obranná  linie  –  vytváří  sarkastickou  nedůvěru,  ve  které  si  lidé  posilují  ego  tím,  že  se  přesvědčují,  že  je  to  všechno  
vtip,  a  pak  napadají  a  ponižují  každého,  kdo  o  tom  diskutuje.

Před  180  lety  bylo  protizednářské  povstání  v  plném  proudu.  Ohromujících  45  000  z  50  000  zednářů  uprchlo  ze  skupiny,  jakmile  si  
uvědomili,  že  mohou.  V  důsledku  toho  bylo  zdivo  v  Americe  téměř  zničeno.

Existuje  historický  precedens  pro  to,  co  by  se  nyní  mohlo  stát.

To  je  přesně  to,  co  chtějí.

Tiše  zašeptali  nebo  se  podívali,  aby  dali  najevo,  že  nesouhlasí  s  tím,  co  mají  udělat.

Mnoho  trenérů,  které  jsem  znal  (já  vím,  zlí,  mučení  pedofilové),  NEBYLO  spokojeno  s  tím,  co  dělali.

ZAMYSLETE  ZPĚT  NA  PROTIZEDNÁŘSKÉ  POVSTÁNÍ

Zdroje  Fulfordova  Pentagonu  tvrdí,  že  brzy  uvidíme  hromadné  zatýkání.  Může  dojít  k  veřejnému  odhalení  důkazů,  jako  jsou  ty,  
které  jsem  předložil.  Tato  „historická  lekce“  se  možná  brzy  stane  všeobecně  známou.
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Máme  slovo  pro  ty,  kteří  stojí  a  bojují  za  ochranu  a  obranu  ostatních.  Říká  se  jim  hrdinové.

„Internetoví  konspirační  teoretici“  převádějí  tento  potlačovaný  vztek  a  sebenenávist  do  mýtického  scénáře,  který  je  extrémně  destruktivní  
pro  jednotlivce,  skupiny  a  národy.

chránit  lidi,  kteří  ještě  napůl  „spí“  a  krčí  se  ve  strachu.
Každý,  kdo  pracuje  uvnitř  nebo  vně  systému  a  rozhodne  se  stát  a  bojovat,  se  stal  vojákem  za  Pravdu  --

JIŽ  JSOU  ZNÁMKY  POVSTÁNÍ

http://www.youtube.com/watch?v=bf8rOGLC898
http://www.youtube.com/watch?v=AATULb8MJcQ

Nerozhodli  se  zvýšit  pohodlí  malé  skupiny  bohatých  bankéřů.

Není  to  nic  jiného  než  epidemie  v  naší  společnosti.  Stačí  se  podívat  na  komentáře  k  libovolnému  videu  na  YouTube  jako  zřejmý  
příklad.

Někteří  z  nich  jsou.  Absolutně.  Ale  většina  z  nich  není.  Rozhodli  se  riskovat  mučení  a  potenciálně  obětovat  své  životy,  aby  ochránili  vůli,  
svobodu,  bezpečnost  a  životy  lidí.

Pokud  jsme  neodpustili  a  nepřijali  sami  sebe  a  ty,  kteří  nám  ublížili,  a  vstoupili  do  skutečného  poznání  naší  vlastní  hodnoty,  budeme  stále  
znovu  a  znovu  hledat  pomstu.

PŘEPIS  COOPERA  A  GRASSLEYHO  OHROMUJÍCÍ  EXPOZICE“

Pokud  můžeme  někoho  obvinit  z  toho,  proč  se  cítíme  špatně,  pak  se  na  krátkou  dobu  cítíme  lépe.

Nebudu  dehonestovat  statečné  muže  a  ženy  našich  ozbrojených  sil  tím,  že  bych  byť  na  minutu  naznačil,  že  „jsou  v  tom  všichni“.

Toto  odhalení  by  nemohlo  vzniknout  bez  koordinovaného,  hrdinského  úsilí  armády,  médií  a  vládních  činitelů.  Poprvé  jsem  
o  tom  psal  zde,  v  roce  2010.

Tento  klip  jsem  přepsal  pro  případ,  že  by  měl  být  někdy  stažen  do  režimu  offline,  protože  tyto  informace  jsou  příliš  důležité  na  to,  abychom  
je  ignorovali.  Obsahuje  rozhovor  mezi  Andersonem  Cooperem  a  republikánským  senátorem  Charlesem  Grassleym.

Nezhojená  bolest  vytváří  mentalitu  „oběti“,  ve  které  neustále  hledáme  vnějšího  nepřítele,  kterého  bychom  mohli  odpálit  svým  
potlačovaným  vztekem.  Projektujeme  tento  vztek  na  pohodlný  a  snadný  cíl.

Naši  bojovníci  slíbili  své  životy,  aby  nás  ochránili.  To  je  skutečně  statečná  oběť.  Naši  vlastní  otcové  a  bratři  zaplatili  nejvyšší  cenu  za  naši  
svobodu  –  svou  krví.

Podívejte  se,  co  se  stane,  když  takto  přemýšlíte.  Každý  ve  vládě  je  nepřítel.  Každý  v  armádě  je  nepřítel.  Každý  v  korporaci  je  nepřítel.  Každý  
v  médiích  je  nepřítel.

Tento  skrytý  stud  může  vést  k  užívání  alkoholu  a  drog  k  jeho  znecitlivění,  stejně  jako  k  mnoha  dalším  návykovým  a  nutkavým  chováním.

Jedna  z  nejhrdinštějších  expozic  Pravdy,  která  připravuje  cestu  pro  mnohem  více,  která  bude  následovat,  byla  vysílána  na  CNN  
v  lednu  2010.  Videa  z  této  úžasné  expozice  jsou  stále  k  dispozici.

HRDINOVÉ  V  MÉDIÍCH  A  VOJNĚ

V  tomto  scénáři  se  stane  černobílým.  Bůh  versus  Satan.  Lidé  versus  věci.  Hodní  kluci  versus  padouši .  My  versus  oni.

Zdá  se,  že  mnozí  z  nich  jsou  naprosto  neschopní  léčit,  nebo  si  dokonce  uvědomovat,  co  dělají.
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AC:  Senátore  Grassley,  oceňuji  váš  čas.  Tímto  se  budeme  i  nadále  řídit.  Děkuji.

Podle  dokumentů  DCIS  odhalených  v  žádosti  o  zákon  o  svobodném  přístupu  k  informacím  z  těchto  3  500  vyšetřovatelé  odhalili  264  
zaměstnanců  nebo  dodavatelů  –  včetně  zaměstnanců  ministra  obrany  a  dodavatelů  NSA.

Je  velmi  obtížné  získat  odpovědi  od  mnoha  byrokracií,  ale  na  ministerstvu  obrany  je  to  mnohem  obtížnější.

SG:  Podílel  jsem  se  na  dohledu  nad  ministerstvem  obrany  téměř  všechny  roky,  co  jsem  byl  v  senátu  Spojených  států.

Vyšetřování  však  probíhalo  pouze  osm  měsíců  –  a  podle  senátora  zkontrolovalo  pouze  asi  3500  jmen  pro  vazby  na  Pentagon.

AC:  Jeden  z  vašich  zaměstnanců  nám  řekl,  že  získat  o  tom  informace  od  ministerstva  obrany  bylo  jako  trhat  zuby.  Takhle  bys  to  
popsal?

Následně  začala  vyšetřovací  pobočka  Pentagonu,  DCIS,  procházet  ledový  seznam,  aby  zjistila,  kdo  byl  ve  skutečnosti  zaměstnanec  DOD  
nebo  dodavatel.

Senátor  Grassley  říká ,  že  se  mu  stále  nedostává  spolupráce,  kterou  potřebuje  od  Pentagonu.  Mluvil  jsem  s  ním  dříve…  [stříhat]

Porno  příběh  Pentagonu  začal  v  roce  2006.  Imigrační  a  celní  operace  zaměřená  na  dětskou  pornografii  nazvaná  Project  Flicker  
vytvořila  platební  záznamy  asi  5200  lidí  –  z  nichž  mnozí  poskytli  armádní  nebo  flotilové  PSČ  nebo  vojenské  e-mailové  adresy.

Teprve  nyní  se  prý  dočkají  druhého  pohledu,  a  to  až  po  nátlaku  investigativních  reportérů  a  amerického  senátora,  kterého  právě  uslyšíte  
–  republikána  Charlese  Grassleyho.

"Jakýkoli  náznak,  že  Úřad  generálního  inspektora  DOD  nebo  jeho  kriminální  vyšetřovací  složka  DCIS  nebere  operaci  Flicker  a  
problém  dětské  pornografie  vážně,  je  chybný."

Naslouchali  vůli  lidí  –  zejména  od  11.  září  –  a  hodlají  udělat  svou  práci,  aby  ochránili  lidi...  a  zachránili  naši  planetu  před  plánem,  který  si  
opravdu  přeje  jen  velmi  málo  lidí.

Na  základě  přímých  svědků,  kteří  prosákli  informace  bývalému  šéfovi  kanceláře  Forbes  Benjaminu  Fulfordovi,  máme  všechny  důvody  se  
domnívat,  že  většina  Pentagonu  a  armáda  si  jsou  tohoto  problému  plně  vědomi.

Správně,  slyšel  jsi  mě.  Dětská  pornografie.  Až  1700  jmen,  podle  amerického  senátora,  na  seznamu  5200  z  internetové  operace  bodnutí  
–  poprvé  přehlédnuto,  před  čtyřmi  lety.

DCIS  říká,  že  nyní  znovu  prověřuje  všech  5200  jmen  a  sděluje  zaměstnancům  senátora  Grassleyho,  že  nyní  identifikovali  302  
zaměstnanců  nebo  zaměstnanců.  IG  Pentagonu  nám  říká,  citujte,

Koncem  loňského  léta  poté,  co  vyšetřování  Boston  Globe  a  Yahoo  News  odhalila  tato  čísla,  mluvčí  Pentagonu  slíbil,  že  vyšetřování  
znovu  otevře,  a  připustil,  že  DCIS  bylo  zastaveno  kvůli  nedostatku  zdrojů.

ANDERSON  COOPER:  Dnes  večer  je  budu  upřímný.  Potenciálně  stovky  vojenských  zaměstnanců  a  dodavatelů,  kteří  si  mohli  koupit  
dětskou  pornografii  online  a  nebyli  stíháni  nebo  v  některých  případech  dokonce  vyšetřováni.

To,  co  zde  vidíte,  je  výsledkem  dvou  válčících  frakcí  v  Pentagonu.  Menšinová  loajální  frakce  „Iluminátů“  se  stále  těší  
institucionalizovanému  zakrývání,  které  chrání  některé  členy  před  stíháním.

DVĚ  VOJUJÍCÍ  FRAKCE  V  PENTAGONU

Zůstalo  asi  1700  jmen  zcela  nekontrolovaných.  1700  údajných  zákazníků  dětského  porna  –  neznámý  počet  z  nich  může  stále  pracovat  
v  nějaké  funkci  pro  ministerstvo  obrany.

Devět  lidí  mělo  nejvyšší  bezpečnostní  prověrky.  Ale  jen  asi  20  procent  z  těchto  264  lidí  bylo  kompletně  vyšetřeno.  Stále  méně  jich  
bylo  stíháno  a  asi  po  osmi  měsících  bylo  celé  vyšetřování  zastaveno.
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NAMBLA

Mnoho  lidí  nepochybně  uvěří,  že  jde  o  celosvětový  vojenský  převrat,  a  budou  z  něj  vyděšeni.

Toto  bude  poslední  z  materiálu,  který  je  znepokojivý  ke  čtení.  Je  důležité  pochopit,  že  proces  v  Penn  State  je  jen  krátkým  zábleskem  do  
světa  organizované  pedofilie  –  a  musí  být  zastaven.

Než  se  pustíme  do  diskuse  o  samotném  soudním  sporu,  uvedu  nyní  několik  dalších  kritických  důkazů  a  představím  pozadí  a  
podpůrný  materiál,  o  kterém  jsem  se  dozvěděl  teprve  nedávno.

Mobilní  telefon  a  internetová  služba  se  téměř  zastaví,  pokud /  když  se  něco  takového  stane.  Twitter  a  Facebook  se  přetíží  a  
zhroutí.  Rozsah  bude  mnohem  větší  než  11.  září.

Možná  nikdy  nebudeme  schopni  předpovědět,  jak  k  této  změně  dojde,  ale  věřím,  že  události  nyní  dosahují  kritického  množství.  Na  
tuto  skupinu  se  ze  všech  stran  uzavírají  mocné  aliance  a  nepřátelské  frakce.

SVĚTOVÁ  UDÁLOST  MNOHEM  VĚTŠÍ  NEŽ  11.  září  2009,  OBSAHUJÍCÍ  A  DOPAD

V  tomto  smyslu  by  se  armáda  stala  pouze  nástrojem  vůle  lidu.  Řekli  jsme,  co  chceme,  na  masivní  úrovni.  Můžete  pomoci  tím,  že  
předem  pochopíte,  co  se  chystá  –  a  pomůžete  vzdělávat  své  přátele  a  rodinu,  abyste  omezili  propagandu  a  paniku,  jakmile  k  ní  
skutečně  dojde.  Velmi  věřím,  že  bude.

David  DeGraw  se  3.  září  2011  zabýval  mnoha  nedostatečně  hlášenými  zprávami,  které  stojí  za  tímto  zastavením  šíření,  v  článku  
nazvaném  Plná  občanská  válka  vypukla  na  Wall  Street.  Tyto  příběhy  jsou  stále  velmi  aktuální.

Většina  lidí,  kteří  sledovali  tuto  epizodu,  netušila,  že  NAMBLA  je  skutečná  organizace  –  a  jsou  znepokojeni,  když  a  když  zjistí  pravdu.

Skupina  musí  být  řešena  přísně  legálními  prostředky,  takže  neexistuje  možnost  záměny.  V  následném  vyšetřování  pak  vyplyne  na  
povrch  mnoho  dalších  potlačovaných  pravd.

Nevěřím,  že  nás  „zachrání“  UFO,  mimozemšťané,  andělé  nebo  jinak.  I  když  v  takové  věci  nepochybně  věřím,  zároveň  cítím,  že  je  to  
náš  problém  –  a  my  jsme  ti,  kdo  ho  musí  vyřešit.

Mám  pocit,  že  tato  epizoda  je  hrubá  a  necitlivá,  stejně  jako  téměř  všechny  –  přesto  byl  humor  použit  k  odhalení  velmi  reálného  
problému.

Už  jen  ten  název  zní  jako  pointa  vtipu  –  a  čtvrtá  sezóna,  šestá  epizoda  South  Park,  „Cartman  se  připojuje  k  NAMBLA,“  byl  tomu  
oddán.

Zdroje  Pentagonu  uvedly,  že  soudní  proces  za  bilion  dolarů,  o  kterém  jsem  informoval  a  který  zde  znovu  pokryjem,  je  jednou  z  
několika  klíčových  strategií,  jak  nás  upozornit  na  naléhavou  potřebu  těchto  masových  zatýkání.

Nemám  na  této  možné  vojenské  operaci  nic  jiného,  než  že  jsem  napsal  toto  vyšetřování  –  abych  pomohl  připravit  cestu  pro  velké  změny  
a  naprostou  čestnost  a  pravdivost,  která  je  vyžadována.

Tím,  že  jsem  to  napsal  a  dal  to  zdarma  na  internet,  jsem  udělal  svůj  díl.  Nikdy  jsem  neviděl  žádnou  jinou  prezentaci  těchto  dat  na  jednom  
místě,  s  plnou  citlivostí  na  související  historii.

Pokud  jsou  zvěsti,  které  Fulford  slyší,  správné,  taková  operace  by  vyžadovala  mimořádný  stupeň  mezinárodní  spolupráce  a  utajení  –  
a  úžasně  hlubokou  špionáž.

Vážně.
Pokud  půjdete  na  NAMBLA.org,  najdete  oficiální  stránky  North  American  Man-Boy  Love  Association.

Nejsem  v  popírání.  Neměl  bys  být  ani  ty.  Fakta  jsou  fakta.  Tato  skupina  existuje.  Média  o  tom  nemohou  mluvit,  aniž  by  byla  zabita.  
Koalice  ochotných  se  stále  více  zvedá,  aby  porazila  Finanční  tyranii.

Nicméně  jsem  přesvědčen,  že  Pentagon  a  jejich  mezinárodní  spojenci  by  to  neudělali,  pokud  by  neměli  informace,  které  nechají  
jen  malou  pochybnost  o  potřebě  akce  –  ao  tom,  proč  se  to  muselo  udělat.
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Přesto  můžete  sami  přejít  na  jejich  web  a  podívat  se,  jak  je  rozsáhlý.  Tento  úryvek  mluví  za  vše:

Logo  NAMBLA  obsahuje  odsazení,  velké  M  a  malé  B.  Jakýkoli  soubor  obrázku  nebo  videa  bude  mít  v  počítači  určitý  počet  „megabajtů“.

Vzhledem  k  tomu,  že  se  NAMBLA  nedostává  téměř  žádného  mediálního  pokrytí,  zjistil  jsem,  že  i  velmi  otevření,  jasně  myslící  lidé  mi  těžko  
uvěří,  když  jim  o  tom  říkám.

NAMBLA  je  důrazně  proti  zákonům  o  dosažení  věku  souhlasu  a  všem  dalším  omezením,  které  mužům  a  chlapcům  upírají  plný  požitek  ze  
svého  těla  a  kontrolu  nad  vlastním  životem…

VÝTAH  Z  WEBOVÉ  STRÁNKY  NAMBLA

VÍTEJTE!  North  American  Man/Boy  Love  Association  (NAMBLA)  byla  založena  v  roce  1978….

Proto  logo  NAMBLA  znamená ,  že  když  se  stanete  členem  této  skupiny,  budete  mít  přístup  ke  stejným  materiálům  „Man-Boy“,  o  kterých  
Anderson  Cooper  a  senátor  Grassley  řekli,  že  je  stahují  různí  členové  ministerstva  obrany.

http://www.nambla.org/welcome.html

Megabajty  jsou  také  označeny  jako  Mb  –  „Man-Boy“  v  logu  NAMBLA.

Vyzýváme  k  zásadní  reformě  zákonů  týkajících  se  vztahů  mezi  mládeží  a  dospělými….
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Jiné  části  webu  NAMBLA  obsahují  grafické  fantastické  popisy  erotických  setkání  mezi  muži  a  chlapci,  které  mají  jasně  pomoci  pedofilům  
dostat  se  „do  nálady“.

NAMBLA  BYLA  INFILTOVÁNA  FBI

Vyšetřování  FBI  z  roku  1995  odhalilo,  že  NAMBLA  má  1100  registrovaných  členů.  Zdá  se,  že  článek  obsahující  tyto  informace  je  zablokován  
–  musel  jsem  ho  nechat  v  prohlížeči  několik  hodin,  než  se  načetl.

Poskytujeme  faktické  informace  a  pomáháme  vzdělávat  společnost  o  pozitivní  a  prospěšné  povaze  lásky  muže/chlapce.

Znovu:  přesně  jak  řekl  Svali,  je  to  přímo  otevřené  –  ale  zdá  se,  že  tomu  nikdo  nevěnuje  pozornost.

„Dobří  hoši“  z  FBI  vytvořili  dlouhodobou  bodavou  operaci  proti  NAMBLA  –  díky  práci  Boba  Hamera,  30letého  veterána,  který  strávil  tři  
roky  infiltrací  do  organizace.
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V  nedávné  době  napsal  Nick  Bryant  knihu  Frankinův  skandál  –  a  podstatně  rozšířil  rozsah  a  množství  prokazatelných  dat  v  tomto  
vyšetřování.

Hamerovo  vyšetřování  bohužel  nepokročilo  příliš  po  žebříčku  –  ale  Franklin  Cover-Up  odhalil  mnohem  více,  částečně  díky  svědectví  Paula  
Bonacciho,  dětské  oběti  NAMBLA.

Bryantova  kniha  je  také  napsána  s  mnohem  větší  citlivostí  ke  čtenáři  –  a  neposkytuje  grafické  znázornění  zneužívání,  kvůli  kterému  
je  Franklin  Cover-Up  tak  obtížně  čitelný.

Agent  Bob  Hamer  nakonec  napsal  The  Last  Undercover  –  The  True  Story  of  FBI  Agent's  Dangerous  Dangerous  Dangerous  Dance  with  
Evil,  průlomovou  knihu  o  jeho  vyšetřování.

FRANKLIN  SKANDÁL  A  KRYTÍ

Původní  kniha  zabývající  se  těmito  problémy,  The  Franklin  Cover-Up,  obsahuje  grafické  popisy  rituálního  zneužívání  a  vraždy  podobné  těm,  
které  najdete  v  některých  Svaliho  materiálech  –  které  jsem  zde  nepublikoval.

Tato  recenze  Bryantovy  knihy  od  „Puzzlenomics“  na  Amazonu  odhaluje  rozsah  toho,  co  obsahuje.

Tato  kniha  je  aktuálně  zdarma  ke  stažení  zde.  Darujte  nebo  kupte  verzi  v  pevné  vazbě  na  podporu  Hamerovy  práce.

Autor,  16letý  senátor  z  Nebrasky,  vypráví  svůj  příběh  v  dokumentu  A  Conspiracy  of  Silence,  který  byl  stažen  z  Discovery  Channel  před  
vysíláním  v  roce  1994  –  ale  nyní  je  široce  dostupný  na  YouTube.

Jako  toto  další  video  Hamer  zjistil,  že  tato  skupina  byla  primárně  zaměřena  na  koordinaci  úsilí  najít  a  mít  sex  s  chlapci  –  ne  jako  legální  
lobbistická  skupina,  za  kterou  se  vydávala.
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https://s3.amazonaws.com/bk1/bk2/the-franklin-coverup.pdf

Paul  uvádí  cestování  do  Nizozemska  a  Německa  s  dětskou  pornografií  pro  následný  „import“  do  USA,  aby  se  vyhnul  stíhání.

Realita  je  taková,  že  mnoho  z  těchto  dětí  bylo  nejprve  sexuálně  zneužito  svými  rodiči  a  rodičům  byla  nabídnuta  svoboda  výměnou  za  to,  že  

umožní  jejich  dětem  účastnit  se  „lékařských  experimentů“.

sionDateDescending

229:  The  North  American  Man-Boy  Love  Association,  neboli  NAMBLA,  figurovala  prominentně  v  tom,  na  co  si  Bonacci  ještě  vzpomněl.

Mnoho,  ne-li  většina  dětí,  které  jsou  do  toho  zapojeny,  pochází  ze  samotné  skupiny  nebo  „sesterských  skupin“,  které  pracují  s  
Ilumináty.  Některé  děti  jsou  speciálně  vyškoleny,  aby  se  specializovaly  na  tento  druh  práce.

Motto  NAMBLA  je  "Sex  před  osmou,  nebo  je  příliš  pozdě."  Bonacci  hlásí...  že  byl  svědkem,  jak  NAMBLA  organizovala  aukce  dětí.

Tleskám  Nicku  Bryantovi  za  statečné  a  nezištné  vyšetřování  vnitřního  fungování  místních,  státních  a  federálních  úředníků  s  cílem  utajit  sexuální  
terorismus,  vraždy  a  vydírání  mnoha  nezletilých  dětí  z  Nebrasky  některými  z  nejbohatších,  nejúspěšnějších  a  nejuznávanějších  mužů  ve  vládě  v  

Americe,  vymáhání  práva,  školství  a  duchovenstvo….

Paul  Bonacci  se  přímo  podílel  na  zakrývání  Franklina  a  je  uveden  v  knize.  Část  Bonacciho  svědectví  o  NAMBLA  agentovi  FBI  Tedu  

Gundersonovi  můžete  vidět  v  tomto  videu.

Je  mylné  myslet  si,  že  většina  těchto  dětí  je  vykrádána  z  ulice.  Pokud  mají  rodiče  své  děti  venku,  měli  by  být  v  pořádku.

Vůbec  se  nesnažím  tuto  skupinu  krýt.  Ani  to  nijak  nepodkopává  vážnost  toho,  co  se  děje,  nebo  potřebu  to  okamžitě  zastavit.

V  The  Franklin  Cover-Up  Bonacci  tvrdí,  že  NAMBLA  byla  použita  ke  koordinaci  dětských  aukcí.

Důkazy  nepodporují  paranoidní  tvrzení,  že  většina  pohřešovaných  dětí  byla  zavlečena  do  pedofilních  kroužků,  které  mohou  organizovat  skupiny  

jako  NAMBLA.

http://www.amazon.com/Franklin-Scandal-Story-Powerbrokers-Betrayal/product  reviews/0977795357/

ref=cm_cr_pr_btm_link_3?ie=UTF8&showViewpoints=0&pageNumber=3&sortBy=bySubmis

Tato  síť  soudců,  policistů,  právníků,  agentů  FBI  a  mediálních  osobností  je  tak  rozsáhlá,  tak  hluboká,  že  „moci“  mají  zdánlivě  nevyčerpatelnou  

zásobu  „majetek“  připravených  k  plnění  svěřených  úkolů  v  okamžiku.

V  Amsterdamu  jmenuje  "Charles  Hester"  a  Brit  "Tommie  Carter",  kteří  měli  v  počítači  globální  seznam  uživatelů  dětské  pornografie.  NAMBLA  je  

také  citována  pro  pořádání  aukcí  dětí.

NAMBLA  SE  ZAPOJÍ  DO  OBCHODOVÁNÍ  S  DĚTMI

DŮLEŽITÉ  VYSVĚTLENÍ

V  této  naprosto  znepokojivé  práci  Bryant  obratně  objasňuje  souběh  „skutečných“  pravomocí  v  naší  vládě  financované  daňovými  poplatníky,  
aby  lstivě  koordinoval  aktiva  v  rámci  klíčových  soudních,  mediálních  a  donucovacích  orgánů ,  aby  provedl  svou  vůli  potlačit  celosvětové  

odhalení  možného  CIA  sponzorovaného  operace  (vydírání)  --

300:  Paul  Bonacci  hlásí…  výlety  jménem  Severoamerické  asociace  lásky  k  chlapcům  (NAMBLA),  pedofilní  skupiny,  které  nyní  OSN  udělila  

polooficiální  status.

podbízení  nezletilým  některým  z  nejvlivnějších,  nejbohatších  a  nejmocnějších  mužů  v  podnikání,  médiích  a  vládě  v  zemi.
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Arngrim,  49,  měl  na  mysli  Feldmana  a  jeho  spoluhráče  ve  filmu  The  Lost  Boys,  Coreyho  Haima,  který  zemřel  v  březnu  2010  po  letech  
zneužívání  drog.

Další  dětská  hvězda  z  dřívější  éry  souhlasí  s  tím,  že  Hollywood  má  dlouho  problém  s  pedofilií.

"Když  jsem  sledoval  ten  rozhovor,  hlavou  se  mi  prohnala  celá  řada  jmen  a  tváří  z  mé  historie,"  řekl  Paul  Peterson,  66,  hvězda  The  
Donna  Reed .  Show,  situační  komedie  populární  v  50.  a  60.  letech  20.  století  a  prezident  společnosti  A  Minor  Dependation,  říká  
FOXNews.com.

PŘEDSTAVUJÍ  SE  SLAVNÍ  DĚTSKÍ  HERCI

Bez  ohledu  na  to,  co  si  o  FOX  myslíte,  nesli  tento  a  další  šokující  a  důležité  příběhy  velmi  statečně  –  a  za  to  si  zaslouží  uznání.

"Někteří  z  těchto  lidí,  které  velmi  dobře  znám,  jsou  stále  ve  hře."

Feldman  (40),  který  sám  přežil  sexuální  zneužívání  v  dětství,  loni  v  srpnu  neochvějně  varoval  před  světem  pedofilů,  které  přitahuje  
zábavní  průmysl.

„Mohu  vám  říci,  že  problémem  číslo  1  v  Hollywoodu  byla  a  je  a  vždy  bude  pedofilie,"  řekl  Feldman  pro  ABC  Nightline.  „To  je  největší  
problém  pro  děti  v  tomto  odvětví...  Je  to  velké  tajemství."

Jen  nechci,  aby  milující  rodiče  žili  v  neustálém  strachu,  když  je  pravděpodobnost  extrémně  malá,  že  se  něco  takového  stane  jejich  dětem.

Pokud  se  záplava  nedávných  obvinění  ukáže  jako  pravdivá,  Hollywood  může  mít  ve  svých  rukou  ohavnou  epidemii.  Poslední  dva  týdny  
přinesly  tři  samostatné  zprávy  o  údajném  sexuálním  zneužívání  dětí  v  zábavním  průmyslu…

"Doslova  jsem  slyšel,  že  byli  'předáni',"  řekl  Arngrim.  „Říklo  se,  že  dostali  drogy  a  byli  používáni  k  sexu.

Odhalení  tohoto  druhu  nejsou  pro  bývalou  dětskou  hvězdu  Corey  Feldman  žádným  překvapením .

V  prosinci  2011  se  k  týmu  bývalých  dětských  herců  připojili  tři  noví  svědci,  kteří  tvrdili,  že  byli  opakovaně  sexuálně  zneužíváni  ve  
filmovém  a  televizním  průmyslu  –  sahající  až  do  50.  let  minulého  století.

„Tohle  se  děje  už  velmi  dlouho,“  souhlasí  bývalá  hvězda  „Little  House  on  the  Prairie“  Alison  Arngrim.  "Byly  to  drby  v  80.  letech."  Lidé  
říkali:  "Ach  ano,  Coreyovi,  každý  je  měl."  Lidé  o  tom  mluvili,  jako  by  to  nebyl  velký  problém."

http://www.foxnews.com/entertainment/2011/12/05/recent-charges-sexual-abuse-children-in-hollywood-just-tip  iceberg-experts-say/
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"Z  mého  pohledu  bylo  to,  co  Corey  udělal,  docela  odvážné."

Tento  komentář  se  objevuje  na  stránce  Franklin  Cover-Up  Amazon  a  byl  napsán  Jedem  Schlackmanem  5.  srpna  2003.

Ať  už  jste  obětí  zneužívání  nebo  se  ocitnete  v  pozici,  kdy  můžete  pomoci  přeživším,  jsou  k  dispozici  zdroje,  které  
vám  velmi  pomohou.

I  když  Feldman  otevřeně  mluvil  o  zneužívání,  neuvedl  dravce.  „Lidé  o  tom  nechtějí  mluvit,  protože  se  bojí  o  svou  
kariéru,“  říká  Peterson.

DALŠÍ  KOMENTÁŘE  OD  „The  FRANKLIN  COVER-UP“

Jakmile  bude  tajemství  kolem  tohoto  problému  prolomeno  –  a  já  věřím,  že  tomu  tak  bude  –  vznikne  
obrovská,  bezprecedentní  potřeba,  aby  psychologové,  poradci  a  sociální  pracovníci  poskytovali  účinnou  léčbu.

Svaliho  vlastní  spisy  poskytují  podrobné  informace  o  tom,  jak  se  „programování“  provádí,  takže  je  mnohem  snazší  
předvídat,  co  se  může  stát  –  a  rozpoznat  to,  když  se  to  stane.

Bylo  to  hrozné  –  byly  to  děti,  ještě  jim  nebylo  18.  Od  jejich,  cituji,  ‚stanovených  opatrovníků‘  se  o  každém  vyprávěly  
nejrůznější  příběhy,  že  tito  dva  byli  sexuálně  zneužíváni  a  byli  totálně  korumpováni  všemi  možnými  způsoby.“…

CO  DĚLAT,  KDYŽ  JSTE  OBĚŤ  ZNEUŽÍVÁNÍ

Je  zajímavé,  že  bývalý  ředitel  CIA  Bill  Colby  autorovi  dvojznačně  přiznal,  že  popsaný  scénář  je  skutečný,  a  
nedlouho  poté  se  Colby  za  podezřelých  okolností  ukázal  jako  mrtvý.

Další  velmi  užitečnou  klasikou,  která  se  konkrétněji  zaměřuje  na  aspekt  sexuálního  zneužívání,  je  The  Courage  to  
Heal,  od  Ellen  Bass  a  Laury  Davis.

http://www.amazon.com/Franklin-Cover-up-Satanism-Murder  
Nebraska/dp/0963215809/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1325807271&sr=8-1

Bylo  by  opravdu  úžasné,  kdyby  jeho  obvinění  proniklo  přes  všechny  ochranné  vrstvy  a  identifikovalo  skutečné  lidi,  
kteří  jsou  součástí  celosvětového  kroužku  dětské  pornografie,  protože  je  obrovský  a  nerespektuje  žádné  hranice,  stejně  
jako  nerespektuje  věk  lidí.  zapojené  děti."

Nejlepší  kniha,  kterou  Svali  doporučuje,  je  Breaking  the  Circle  of  Satanic  Ritual  Abuse:  Recognizing  and  Recovering  from  
the  Hidden  Trauma  od  Daniela  Rydera.

192

Machine Translated by Google

http://www.amazon.com/Courage-Heal-4e-Survivors-Anniversary/dp/0061284335/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1325806357&sr=8-1
http://www.amazon.com/Courage-Heal-4e-Survivors-Anniversary/dp/0061284335/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1325806357&sr=8-1
http://www.amazon.com/Franklin-Cover-up-Satanism-Murder-Nebraska/dp/0963215809/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1325807271&sr=8-1
http://www.amazon.com/Franklin-Cover-up-Satanism-Murder-Nebraska/dp/0963215809/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1325807271&sr=8-1
http://www.amazon.com/Breaking-Circle-Satanic-Ritual-Abuse/dp/0896382583/ref=pd_sim_sbs_b_1
http://www.amazon.com/Breaking-Circle-Satanic-Ritual-Abuse/dp/0896382583/ref=pd_sim_sbs_b_1


http://www.amazon.com/Franklin-Cover-up-Satanism-Murder-Nebraska/product  reviews/
0963215809/ref=cm_cr_pr_btm_link_next_3?ie=UTF8&showViewpoints=0&pageNumber=3&sortBy=byS

Nakonec  pan  Decamp  dochází  k  závěru,  že  důvodem,  proč  toto  obrovské  zastírání  trvá  tak  dlouho,  je  to,  že  existují  velmi  prominentní  
lidé,  kterým  se  líbí,  kde  jsou  ve  společenské  hierarchii.

https://s3.amazonaws.com/bk1/bk2/the-franklin-coverup.pdf

http://www.amazon.com/Franklin-Cover-up-Satanism-Murder-Nebraska/product  reviews/
0963215809/ref=cm_cr_dp_all_helpful?ie=UTF8&showViewpoints=1&sortBy=bySubmissionDateDescen

ubmissionDateDescending

Colby  a  jeho  manželka  Sally  Shelton  Colby,  velvyslankyně  Spojených  států  za  prezidenta  Jimmyho  Cartera,  mě  právě  v  tu  chvíli  varovali,  
abych  co  nejrychleji  utekl  z  vyšetřování  Franklinova  zneužívání  dětí,  Larry  King  a  kdokoli  jiný,  kdo  je  s  Franklinem  spojený.  v  zájmu  mého  
vlastního  života  a  bezpečí.

ding

Pan  Decamp  dokonce  řekl,  že  pokud  někdo  věří,  že  lže  nebo  nepravdivě  mluví  o  COKOLI,  co  napsal  ve  své  knize,  pak  by  ten  člověk  
měl  prostě  „pokračovat  a  žalovat  ho“.

Tento  citát  naznačuje,  že  bývalý  poslanec  DeCamp  vítá  kohokoli,  kdo  ho  žaluje,  pokud  může  vyvrátit  to,  co  napsal.

Republikánský  poslanec  John  DeCamp  věděl,  jaká  je  sankce  za  lhaní  v  tak  citlivém,  kontroverzním  případě,  a  na  začátku  své  knihy  
odhalil  obsah  svých  rozhovorů  s  bývalým  ředitelem  CIA  Williamem  Colbym.

Sally  a  Bill  se  mnou  ještě  nikdy  takhle  nemluvili.  Posadili  mě,  dali  jasně  najevo,  že  tohle  není  jedna  z  našich  rutinních  diskuzí  o  životě,  
zdraví  a  štěstí,  a  zdůraznili  mi  vážnost  toho,  s  čím  a  kým  mám  co  do  činění.

Komentář  Emi  (MD,  USA)  –  25.  prosince  2007

Zmiňovaný  „Larry  King“  není  bývalý  moderátor  televizních  zpráv,  jen  aby  bylo  jasno.

Tento  komentář  Johna  Doe  „JD“ (NJ)  z  8.  února  2011  také  vysvětluje  typickou  reakci  někoho,  kdo  knihu  čte.

Drogy,  dětská  pornografie,  prostituce,  vraždy,  zpronevěry,  satanismus,  to  vše  s  pomocí  velmi  mocných  přátel  v  Omaze  a  DC

Pokud  by  se  tento  skandál  dostal  do  hlavního  proudu,  pak  by  se  celý  „systém“  sám  zcela  zhroutil  a  ohrozil  by  bezpečnost  jejich  pozice.

DECAMP  ŘÍKÁ  „BĚŽ  DO  TOHO  A  ŽALUJ  MĚ“

KLÍČOVÉ  CITÁTY  BÝVALÉHO  ŘEDITELE  CIA  WILLIAMA  COLBYHO

Díky  tomu  Rosemary's  Baby  a  An  Invitation  to  Hell  vypadají  jako  výprodej  pečiva.  Rozsah  zločinů,  zúčastněných  lidí  a  nedostatek  
spravedlnosti  je  ohromující….

Napsal,  že  ve  skutečnosti  „vítá“  jakékoli  žaloby,  které  by  proti  němu  někdo  chtěl  vznést,  čímž  by  zpochybnil  jeho  poctivost  v  tom,  co  napsal  
v  této  knize….

„Musíš  pochopit,  Johne,  že  někdy  jsou  síly  a  události  příliš  velké,  příliš  mocné,  s  tolika  v  sázce  pro  ostatní  lidi  nebo  instituce,  že  s  
nimi  nemůžete  nic  udělat,  bez  ohledu  na  to,  jak  zlé  nebo  špatné  jsou.  a  bez  ohledu  na  to,  jak  oddaný  nebo  upřímný  jste  nebo  kolik  
důkazů  máte.

Šéf  policie,  okresní  soudce,  hlavní  redaktor,  senátor,  prezident,  pracovník  pěstounské  péče,  FBI,  není  někdo  u  moci  šílený  blázen?
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To  je  prostě  jedna  z  těžkých  skutečností  života,  kterým  musíte  čelit.  Svou  roli  jste  splnili.  Snažili  jste  se  odhalit  zlo  a  křivdu.  Strašně  tě  
to  ranilo.  Ale  do  této  chvíle  vás  to  nezabilo.

"Nemůžu  uvěřit  tomu,  co  mi  říkáš,  Bille.  Říkáš,  že  bych  to  měl  nechat  a  odejít  od  toho,  když  vím,  že  jsou  děti  zneužívány  a  zabíjeny;  
když  znám  naše  nejváženější  občany  a  obchodní  vůdce?"  jsou  až  po  obočí  v  obchodování  s  drogami  a  úřední  korupci,  když  mi  každá  kost  
v  mém  těle  říká,  že  zlo  vítězí  a  každý,  kdo  je  kýmkoli,  se  bojí  s  tím  něco  dělat,  ze  strachu  z  té  či  oné  věci?

Říkám  ti,  vypadni  z  toho  dřív,  než  se  to  stane.

Jak  to  může  udělat  nějaký  čestný  nebo  inteligentní  člověk?  Pokud  já  nebo  někdo  jako  já  v  tom  nebudeme  pokračovat,  kdo  to  udělá?  A  
když  teď  skončíme,  tak  kdy,  pokud  vůbec  někdy,  vyjde  pravda  najevo  a  něco  se  udělá  s  tímto  zlem  a  touto  korupcí?"…

Někdy  jsou  věci  prostě  příliš  velké  na  to,  abychom  se  s  nimi  vypořádali,  a  musíme  ustoupit  a  nechat  historii,  aby  se  ubírala.  Pro  
tebe,  Johne,  tohle  je  jeden  z  těch  okamžiků,“  varoval  Bill  a  Sally  přikývla  hlavou  na  znamení...

"Takže,  jaká  je  zpráva?"  Zeptal  jsem  se.  "Co  se  mi  snažíš  říct?"

"Ale  Bille,"  namítl  jsem,  "někdo  musí  něco  udělat.  Problém  je  v  tom,  že  naše  vládní  instituce  byly  zkorumpované."

"Někdy,"  řekl  Bill,  "jsou  tu  síly  příliš  silné  na  to,  abychom  je  šlehali  jednotlivě,  v  časovém  rámci,  který  bychom  chtěli.

Pokud  dojde  ke  zastírání  –  a  nyní  naprosto  věřím,  že  ano,  i  když  jsem  si  původně  myslel,  že  celý  tento  Franklinův  příběh  musí  být  
fantazie  –  pak  se  toto  zakrytí  může  uskutečnit  pouze  spoluprací  a  dokonce  i  aktivní  pomocí.  některých  našich  klíčových  vládních  institucí,  
od  soudů  po  policisty,  od  nejvyšších  politiků,  zástupců  médií  až  po  nejbohatší  podnikatele  naší  komunity  a  země.
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Musíme  dál  pracovat  na  našem  cíli.  Ale  musíme  být  dostatečně  rozumní,  neriskovat  všechno  a  nechat  se  přitom  zničit  nebo  
zabít.  Toto  vítězství,  o  které  usilujeme,  může  trvat  mnohem  déle,  než  jsme  chtěli,  a  může  přijít  způsoby,  které  jsme  nikdy  
nepředpokládali."

Toto  ohromující  číslo  záchrany  Federálního  rezervního  systému  ve  výši  26  bilionů  dolarů  a  další  podobné  důkazy  
nasměrovaly  hněv  lidí  na  finanční  průmysl...  spíše  než  na  zvolenou  vládu.

http://www.huffingtonpost.com/2011/10/10/occupy-wall-street_n_1002809.html?ref=occupy-wall-street

Věřím,  že  vítězství,  o  kterém  Colby  mluvil  –  a  možná  pro  něj  byl  zabit  –  je  nyní  na  nás.

Nikdy  předtím  se  nic  podobného  nestalo.

Chci  také  jasně  říci,  že  ne  každý  v  těchto  zasvěcených  skupinách  je  pedofil.  Problém  je,  že  někteří  z  nich  jsou  –  a  
skupina  jako  celek  své  zločiny  tají.

V  rámci  hnutí  „Occupy  Wall  Street“  vyšly  do  ulic  miliony  lidí.  Stáhlo  se  to  kvůli  chladnému  počasí,  únavě  a  hrozbám  zatčení,  
ale  rozhodně  ještě  zdaleka  neskončilo.

Nyní  obrátíme  naši  diskusi  zpět  k  tématům,  o  kterých  se  mluví  mnohem  snadněji  –  s  větším  zaměřením  na  řešení,  která  
se  nyní  objevují.

Do  10.  října  2011  se  hnutí  rozšířilo  do  900  různých  měst:

VEŘEJNÉ  POBUNĚNÍ  DOSAHUJE  NOVÉHO  EXTRÉMU
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Organizátoři  plánují  na  úterý  pochod,  který  navštíví  domy  JP  Morgana  Chase  (JPM,  Fortune  500)

Věřím,  že  „1  procento“  je  vyděšené  z  masového,  veřejného  povstání.  Věřím,  že  existují  jasné  důkazy,  které  to  dokazují.

Minulý  měsíc  jsem  zaznamenal,  že  Kongres  zvažuje  zrušení  zákazu  mučení.  (Psal  jsem  právníkům  v  ACLU,  ale  zatím  jsem  nedostal  zprávu  
o  tom,  zda  takové  ustanovení  bylo  uzákoněno).

Během  několika  krátkých  týdnů  to  začalo  připomínat  hnutí  s  více  než  900  setkáními  v  900  městech  po  celé  zemi.

CEO  Jamie  Dimon,  miliardář  David  Koch,  hedgeový  fond  John  Paulson,  Howard  Milstein  a  News  Corp  (NWSA,  Fortune  500)  CEO  Rupert  
Murdoch.

Mother  Jones  však  dnes  poznamenává,  že  Kongres  výslovně  povolil  vydávání,  což  umožňuje,  aby  byli  američtí  občané  na  americké  půdě  
posláni  do  jiných  zemí,  které  provádějí  mučení.

Obama  podepsal  NDAA  do  zákona  –  ale  nezadrží  Američany

Dokonce  se  to  stalo  mezinárodní  díky  webům  Occupy  v  Austrálii,  Londýně  a  dalších  městech,  které  jsou  plné  dlouhých  front  
nezaměstnanosti,  nerovností  v  hrubých  příjmech  a  nešťastných  politiků.

Milionáři  a  miliardáři  jsou  terčem  toho,  co  organizátoři  akcí  nazývali  „ochota  hromadit  bohatství  na  úkor  99  %.

NEW  YORK  (CNNMoney)  –  Occupy  Wall  Street  je  v  pohybu...  do  města.

Špičkoví  odborníci  –  včetně  předkladatelů  návrhu  zákona  –  říkají,  že  nově  schválený  zákon  o  povolení  k  národní  obraně  povoluje  
zadržování  Američanů  žijících  ve  Spojených  státech  na  dobu  neurčitou.

NDAA  –  NESKUTEČNÝ  PROTIÚTOK  FEDERÁLNÍ  REZERVY  CABAL

Proč  ve  městě?  Protože  tam  žijí  bohatí  lidé!

Špičkoví  právní  experti  poukazují  na  to,  že  vláda  si  nárokuje  právo  zavraždit  americké  občany  na  americké  půdě  bez  jakéhokoli  
obvinění,  soudu  nebo  jiné  ústavní  ochrany.

Occupy  Wall  Street,  hnutí,  které  začalo  jako  malá  skupina  demonstrantů  v  parku  Zuccotti,  získalo  podporu  hlavních  odborů  a  progresivních  
vůdců,  stejně  jako  prominentních  politiků.

Už  jsme  viděli  demonstranty  Occupy  Wall  Street  shromáždit  se  přímo  před  domy  klíčových  postav  finančních  a  mediálních  korporací:

Pokud  nevíte,  co  to  je,  měli  byste.  Je  to  vyhlášení  války  lidu  Spojených  států  ze  strany  zasvěcených  osob,  které  řídí  jejich  vládu:

http://money.cnn.com/2011/10/10/news/economy/occupy_wall_street_protest/index.htm

http://www.washingtonsblog.com/2011/12/new-bill-authorizes-rendition-of-american-citizens-living-within-the  united-states-to-other-
countries-for-torture.htm

„1  PROCENTO“  JSOU  STRAŠENÍ  SVÉ  DŮMY...  VĚŘTE  TOMU

ZOUfalá  PROTI-OPATŘENÍ

Zde  jsou  dva  další  články,  které  vyšly  krátce  poté,  co  Obama  zákon  skutečně  podepsal  –  ale  pouze  tím,  že  k  němu  přidali  „prohlášení  
k  podpisu“,  které  se  pokusilo  zbavit  ho  jeho  moci.

Kongres  Spojených  států  v  zoufalství  schválil  zákon  o  povolení  národní  obrany  (NDAA).
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Prezidenti  vydávají  taková  prohlášení,  když  cítí,  že  zákon  je  v  rozporu  s  ústavními  pravomocemi  exekutivy.

"Chci  objasnit,  že  moje  administrativa  nepovolí  vojenské  zadržování  na  dobu  neurčitou  bez  soudu  s  americkými  občany,"  napsal  
Obama.

NEVZTAHUJE  SE  NA  AMERICKÉ  OBČANY

Revidovaný  zákon  stále  dává  Obamovi  právo  zavírat  občany

Obama  je  kritizoval  během  Bushovy  administrativy,  ale  zjistil,  že  tato  praxe  je  užitečná  při  několika  příležitostech.

Tento  článek  z  Politics  USA  se  pokusil  zmírnit  hysterii  kolem  tohoto  zákona  NDAA  vysvětlením,  co  toto  „podpisové  prohlášení“  
skutečně  znamená.

Trik  byl  v  tom,  že  stejný  návrh  zákona  NDAA  je  nutný,  aby  se  zajistilo,  že  armáda  dostane  finanční  prostředky.  Pokud  by  to  bylo  
zadrženo,  země  by  byla  zcela  a  naprosto  bezbranná  –  a  to  je  neúnosná  situace.

http://www.huffingtonpost.com/2011/12/13/indefinite-military-detention-defense-bill-citizens_n_1146181.html

V  tomto  případě  Obama  tvrdil,  že  změny,  které  Kongres  v  návrhu  zákona  provedl,  potvrzují  pouze  autority,  které  si  Bushova  a  
Obamova  administrativa  již  nárokovaly  v  boji  proti  terorismu.

http://www.huffingtonpost.com/2011/12/31/obama-defense-bill_n_1177836.html

Zastánci  občanských  svobod  jako  Romero  poukázali  na  to,  že  jakmile  budou  ustanovení  zákonem,  budou  k  dispozici  prezidentovi  
Newtu  Gingrichovi  nebo  Mittu  Romneymu  nebo  jakémukoli  budoucímu  prezidentovi,  který  by  se  mohl  rozhodnout  využívat  
udělené  pravomoci  agresivněji.

Jiní  s  tím,  jak  vidíme,  nesouhlasí  –  ale  důležité  je,  že  Obama  to  slepě  nepodepsal.  Jasně  vidíme,  že  právě  teď  probíhá  epický  boj  o  
moc  na  nejvyšších  úrovních.

"Podepsal  jsem  tento  zákon,  přestože  mám  vážné  výhrady  k  určitým  ustanovením,  která  upravují  zadržování,  výslech  a  
stíhání  osob  podezřelých  z  terorismu,"  uvedl  Obama  v  prohlášení  k  podpisu.

"Jsme  neuvěřitelně  zklamaní,  že  prezident  Obama  podepsal  tento  nový  zákon,  i  když  jeho  administrativa  již  u  soudu  požadovala  
příliš  širokou  pravomoc  zadržování,"  řekl  Romero.  "Jakákoli  naděje,  že  Obamova  administrativa  zruší  ústavní  excesy  George  Bushe  
ve  válce  proti  terorismu,  byla  dnes  uhašena."

http://www.infowars.com/president-obamas-ndaa-signing-statement-i-have-the-power-to-detain-americans-but-i  wont/

Bylo  však  zcela  jasné,  že  Obama  to  vůbec  nechtěl  podepsat.  Vložil  „podpisové  prohlášení“,  které  jasně  odporovalo  základnímu  
záměru  návrhu  zákona.

„Skutečně  věřím,  že  by  to  znamenalo  porušení  našich  nejdůležitějších  tradic  a  hodnot  jako  národa.

Obama  podepsal  zákon  NDAA  navzdory  „vážným  výhradám“

"Moje  administrativa  bude  vykládat  oddíl  1021  [návrhu  zákona]  způsobem,  který  zajistí,  že  jakékoli  zadržení,  které  povolí,  bude  v  
souladu  s  ústavou,  válečnými  zákony  a  veškerým  dalším  použitelným  právem."

ROZTRHNA  MEZI  KONGRESEM  A  PREZIDENTEM

Poznamenal  však,  že  kodifikace  těchto  pravomocí  v  zákoně  byla  zbytečná  a  možná  škodlivá.  A  trval  na  tom,  že  nepoužije  pravomoci  
k  zadržení  občanů  bez  soudu.

Je  doslova  úžasné,  že  vidíme  tak  do  očí  bijící  příklad  války  mezi  „zasvěcenou“  vládou  a  zvolenou  vládou  –  odehrávající  se  přímo  před  
našima  očima,  aby  ji  všichni  viděli.

Všem  členům  Kongresu  může  být  vyhrožováno  smrtí,  což  je  nutí  podepsat  zákon  o  NDAA  –  navzdory  tomu,  že  to  byla  politická  
sebevražda,  protože  to  dává  USA  povolení  zavřít  své  vlastní  občany  bez  soudu  a  zahodit  je.  klíč  -  navždy.
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Toto  je  třetí  den  života  v  Americe  po  NDAA.

Koukni  se.  To  je  jasné.  Elity  Federálního  rezervního  systému  se  vás  snaží  vyděsit  z  protestů  nebo  dokonce  čtení  o  těchto  věcech.  Chtějí  
ve  vás  vyvolat  strach,  že  budete  odtaženi  a  odhozeni.  Ústava  je  úplně  toast.

Prohlášení  s  podpisem  je  právním  ekvivalentem  lístku  Post-it  připojeného  k  rukopisu.)

I  kdyby  se  Obama  snažil  vyhnout  se  podpoře  NDAA,  základní  hrozba,  kterou  představuje,  je  tak  vážná,  že  z  toho  není  vůbec  nikdo  
nadšený.

http://www.politicususa.com/en/obama-ndaa-statement

Jak  moc  špatný  je  tento  zákon?  Zde  jsou  někteří  odborníci:

Amnesty  International:  "Ustanovení,  která  byla  do  zákona  vkradena  bez  velkého  upozornění  mainstreamovými  médii,  by  mohla  
znamenat  neomezenou  vazbu  bez  slyšení,  udržet  Guantánamo  otevřené  a  bránit  spravedlivým  procesům."

Ti,  kteří  se  domnívají,  že  Obama  měl  vetovat  NDAA,  si  zřejmě  neuvědomují,  že  žádají,  aby  armáda  zůstala  nefinancovaná.

NDAA  Outrage  stále  roste  online  –  5.  ledna  2012

VEŘEJNÉ  pobouření  STÁLE  roste  a  roste

(Jeho  administrativa  předtím  přísahala,  že  bude  vetovat  NDAA,  než  podivně  obrátila  kurz  a  podepsala  jej  do  zákona.  Vydal  prohlášení,  že  
jeho  administrativa  nebude  používat  kontroverzní  ustanovení  o  neomezeném  zadržení.

Prezidentský  kandidát  Ron  Paul  na  NDAA:  "...odvážný  a  nebezpečný  pokus  o  zavedení  stanného  práva  v  Americe."

Obamovo  podpisové  prohlášení  k  uspokojení  mnoha  lidí  nestačilo.  Online  vzrůstá  paranoia  ohledně  hloubky  a  závažnosti  hrozby,  
kterou  tento  zákon  představuje.

Tento  slib  však  není  právně  závazný  –  a  také  nebrání  budoucím  prezidentům  zadržovat  a  mučit  americké  občany  bez  práva  na  soud  
nebo  právního  zástupce  a  bez  formálního  obvinění  proti  nim.

Obamovo  podpisové  prohlášení  brání  NDAA  uplatňovat  se  na  americké  občany

Ano,  Obama  podepsal  NDAA.  I  kdyby  to  vetoval,  přepsání  by  bylo  pravděpodobné.  Jeho  veto  by  nebylo  nic  jiného  než  prázdné  
symbolické  gesto,  které  by  způsobilo  více  problémů,  než  vyřešilo.

V  případě,  že  jste  žili  pod  obzvlášť  velkým  a  pohodlným  kamenem,  NDAA  je  radikální  a  nebezpečný  účet  --

NDAA  dělá  spoustu  věcí,  ale  jedna  věc,  kterou  nedělá,  je  schvalování  zadržování  amerických  občanů.  Když  se  vydáme  do  roku  2012,  
můžeme  tuto  falešnou  dezinformaci  konečně  uložit  do  postele?

kterou  Barack  Hussein  Obama  v  tichosti  podepsal  do  zákona  na  Silvestra,  zatímco  téměř  každý  Američan  byl  zaujatý  novoročním  
záchvatovitým  pitím.

NDAA  je  každoroční  finanční  opatření  a  jako  takové  by  mohlo  být  pozměněno,  až  bude  přísahat  zasedání  nového  a  doufejme  
rozumnějšího  Kongresu,  aby  odstranil  jazyk  války  proti  terorismu,  který  tento  Kongres  -  hloupě,  v  trochu  téměř  předvolebním  
podbízení.  --  prošel.

http://www.businessinsider.com/ndaa-outrage-continues-to-grow-online-2012-1

Zástupce  Justin  Amash:  NDAA  byla  "pečlivě  vytvořena  tak,  aby  uvedla  veřejnost  v  omyl."

Příliš  mnoho  demokratů  souhlasilo  s  podporou  NDAA  a  tito  členové  Kongresu  spolu  s  jejich  zadržováním  a  mučení  milujícími  kolegy  
z  GOP  musí  nést  odpovědnost.  Vím,  že  je  snazší  vinit  ze  všeho  prezidenta,  protože  je  to  jen  jeden  muž,  ale  pravdou  je,  že  tento  
kongres  musíme  vyčistit  a  dezinfikovat.
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Je  americká  deklarace  nezávislosti  nezákonná?

BRITSKÉ  HODÍ  V  MYŠLENCE,  ŽE  SPOJENÉ  STÁTY  JSOU  „NEZÁKONNOU“  ZEMĚ

Generální  ředitel  NY  Times  odchází  bez  vysvětlení

Uprostřed  toho  všeho,  co  se  děje,  jsem  se  zasmál,  když  jsem  to  četl.

"Mýtus  č.  3:  Američtí  občané  jsou  osvobozeni  od  tohoto  nového  zákona:  To  je  jednoduše  nepravdivé,  alespoň  když  je  vyjádřeno  
tak  definitivně  a  bez  výhrad.  Návrh  zákona  je  v  této  otázce  záměrně  zmatený,  což  je  to,  co  umožňuje  nepravdu."

http://www.reuters.com/article/2011/12/16/us-newyorktimes-ceo-idUSTRE7BE29W20111216

Americká  vysílací  média  děsivě  mlčela  o  přijetí  zákona  NDAA,  navzdory  skutečnosti,  že  zahraniční  noviny  a  vysílací  sítě  o  tom  informovaly  
jako  o  jednom  ze  svých  nejlepších  mezinárodních  příběhů.

Přesto  po  všech  těch  letech  někteří  členové  britského  tisku  naznačují,  že  Spojené  státy  jsou  nelegální  zemí  a  stále  by  měly  být  právem  
kolonií  Velké  Británie.

Začínají  se  také  objevovat  petice  a  online  protesty ,  jako  je  tento,  které  vyzývají  k  odvolání  Obamy  a  odvolání  senátorů,  kteří  hlasovali  pro  
NDAA.

V  dalším  znamení  hrozících  potíží,  zhroucení  a  chaosu  na  nejvyšších  úrovních  šéf  New  York  Times  v  prosinci  velmi  náhle  a  z  ničeho  nic  
rezignoval.

Robinsonová,  která  vedla  společnost  jedním  z  nejdrsnějších  podnikatelských  prostředí,  jakým  kdy  čelila,  zdůraznila  boj,  kterému  její  
společnost  čelí,  během  prezentace  na  nedávné  investorské  konferenci  UBS  v  New  Yorku.

Měl  by  to  být  zajímavý  rok.  Pokud  ode  mě  neuvidíte  žádné  budoucí  články  nebo  tweety,  budete  vědět,  že  jsem  byl  přemístěn  do  
plážového  klubu  Guantánamo.

Každý  ví,  že  noviny  přicházejí  o  peníze.  Ztráty  zisku  nevysvětlují  její  panický,  spontánní  a  totální  ústup,  jako  by  se  schylovalo  k  nějaké  velké  
katastrofě  a  ona  nechtěla  být  uprostřed  toho  chycena.

A  Američané,  navzdory  určitému  opačnému  postoji  pro  Obamu,  jsou  rozhodně  terčem  ustanovení  NDAA  o  neomezeném  zadržení.  
Jak  vysvětlil  sloupkař  Salonu  a  ústavní  právník  Glenn  Greenwald :

Byl  to  přinejmenším  symbolický  okamžik.  S  Američany  rozptýlenými  pitím  a  oslavami  podepsal  Obama  jedno  z  největších  omezení  
občanských  svobod  v  historii  naší  země  …  a  občané  se  do  Nového  roku  bavili  v  bezděčné  blaženosti.

http://www.bbc.co.uk/news/magazine-15345511

Ironií  je,  že  kromě  toho,  že  Obama  porušil  svůj  slib  nepodepsat  zákon,  porušil  svůj  slib  ohledně  podepisování  prohlášení  a  připojil  prohlášení,  
že  opravdu  nechce  zadržovat  občany  donekonečna.“

NÁHLÁ  REZIMACE  HLAVNÍKA  NEW  YORK  TIMES

Včera  však  FOX  Zprávy  začaly  nechat  zmínky  NDAA  prosakovat  do  jejich  zpravodajství….

To  může  být  další  známka  toho,  že  skutečně  dosahujeme  toho,  co  někteří  zasvěcení  nazývali  „bodem  resetu“  –  ve  kterém  by  geopolitické  
události  mohly  způsobit  rychlé,  téměř  bezprecedentní  změny.

The  Times  Co  neposkytl  žádné  vysvětlení  pro  Robinsonův  náhlý  odchod,  který  zaskočil  analytiky  i  zasvěcené  společnosti.

Jonathan  Turley  v  The  Guardian  (UK):  „Prezident  Barack  Obama  zazvonil  na  Nový  rok  podpisem  zákona  NDAA  s  ustanovením,  které  mu  
umožňuje  zadržovat  občany  na  dobu  neurčitou.
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Dlouholetá  spisovatelka  a  zakladatelka  Motherlode  Lisa  Belkinová  odešla  začátkem  tohoto  měsíce  do  The  Huffington  Post  a  v  pondělí  začala  

psát  pro  nový  blog  v  příspěvku  s  názvem  „Vítejte  v  Parentlode“.…

V  této  hře  jsou  lidé,  kteří  pochodovali  v  hnutí  Occupy  Wall  Street,  zarámováni,  jako  by  to  byli  domácí  teroristé  –  a  měli  by  být  odvlečeni  do  

„zadržovacích  táborů“,  jak  doporučuje  zákon  NDAA.

"Je  velmi  neobvyklé,  aby  dlouholetá  generální  ředitelka  náhle  oznámila  její  odchod  do  dvou  týdnů  bez  náhrady,"  řekl  analytik  Evercore  

Partners  Douglas  Arthur….

V  posledním  roce  spisovatelé  a  editoři  Times  jako  [Lisa]  Belkin,  Tim  O'Brien,  Peter  Goodman  a  Tom  Zeller  skočili  do  The  Huffington  Post.  Na  jaře  

pak  výkonný  redaktor  Bill  Keller  věnoval  část  sloupku  v  časopise  Times  ničení  agregačních  způsobů  HuffPo  a  jeho  sloučení  s  AOL.

DALŠÍ  POHYB  OD  KABALY:  RÁMČTE  99  PROCENT  JAKO  „DOMÁCÍ  TERORISTY“

V  redakci  New  York  Times  se  zpráva  o  otřesech  začala  šířit  asi  20  minut  před  oznámením.

http://www.wwd.com/media-news/digital/huffing-and-puffing-5331908

Právníci  Times  v  pondělí  vypálili  dopis  o  zastavení  a  ustupování  Arianně  Huffingtonové,  v  němž  tvrdili,  že  nový  blog  The  Huffington  Post,  

Parentlode,  je  podvodníkem  blogu  Times  Motherlode  a  ona  by  si  raději  změnila  jméno,  nebo  jinak.

Spekulace  mezi  průmyslovými  pozorovateli  a  komunitou  analytiků  se  soustředily  na  kolísající  cenu  akcií  společnosti,  která  klesla  o  více  než  80  

procent  od  doby,  kdy  byl  Robinson  jmenován  generálním  ředitelem  v  prosinci  2004.  Jen  letos  akcie  klesly  téměř  o  25  procent….

Huffington  Post  tiše  absorboval  novináře,  kteří  se  odtrhli  od  The  New  York  Times  a  dalších  zdrojů  ovládaných  Mockingbirdem.  Rozhodně  se  zdá,  že  

„HuffPo“  je  mnohem  méně  kontrolovaný  než  jiná,  tradičnější  média.

http://www.rawstory.com/rs/2011/12/21/tom-clancy-game-casts-99-percent-as-domestic-terrorists/

Hromadné  „odvádění“  reportérů  NYT  do  HP

"Nikdo  neměl  tušení,  že  se  to  blíží,"  řekl  zdroj  v  novinách,  který  odmítl  být  jmenován.  "Ještě  minulý  týden  se  scházela  s  lidmi  a  plánovala  obchodní  

plány  na  příští  rok."…

Kromě  schválení  zákona  o  NDAA  se  zdá,  že  kabala  zasvěcenců  Federálního  rezervního  systému  vytvořila  hru  „Tom  Clancy's  Rainbow  6:  

Patriots“  jako  formu  propagandy.

HUFFINGTON  POSLEDNÍ  SEZNAM  NOVINÁŘŮ
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Očekává  se,  že  prezident  Barack  Obama  požádá  o  pravomoc  zvýšit  limit  půjček  o  1,2  bilionu  dolarů,  což  je  součást  výdajové  pravomoci,  
která  byla  letos  v  létě  vyjednána  mezi  Kongresem  a  Bílým  domem.

Obama  žádá  o  pomoc  ve  výši  1,2  bilionu  dolarů  (úterý  12/27)

Dluhový  limit  v  současnosti  činí  15,194  bilionu  dolarů  a  s  žádostí  by  se  zvýšil  na  16,394  bilionu  dolarů.

„Tom  Clancy's  Rainbow  6:  Patriots“,  který  má  vyjít  v  roce  2013  pro  Xbox  360,  PlayStation  3  a  PC,  byl  škádlen  v  nedávném  traileru  
vydaném  francouzským  vydavatelstvím  Ubisoft,  který  vytvořil  klip,  v  němž  sbírka  amerických  žoldáků  přepadá  firemní  zasedací  místnost  
a  vraždí.  generální  ředitel.

http://www.reuters.com/article/2011/12/27/us-usa-treasury-debt-idUSTRE7BQ0KU20111227

DODATEČNÁ  PROPAGANDA  –  DEZINFORMOVÁNÍ  VEŘEJNOSTI  O  MEZINÁRODNÍM  POVSTÁNÍ

"Všechno  to  začalo,  když  jste  se  stali  většími  než  vlády,"  vysvětluje  hlas  vypravěče.  „A  vlády  se  staly  většími  než  lidé.  Tak  se  země  
svobodných  stala  královstvím  nemnoha  –  několika  jako  vy,  pane  Walshi.

Očekává  se,  že  schválení  proběhne  bez  problémů,  vzhledem  k  tomu,  že  Kongres  je  v  přestávce  až  do  konce  ledna  a  žádost  je  v  
souladu  s  dohodou  o  zachování  financování  vlády  USA  do  roku  2013.

I  přes  26  až  29  bilionů  dolarů  ve  výpomoci,  které  jsme  popsali  dříve  v  tomto  vyšetřování,  stále  existuje  tak  velká  platební  
neschopnost  v  západních  institucích,  že  Obama  byl  nucen  požádat  o  další  výpomoc  27.  prosince.

Sněmovna  reprezentantů  má  také  přestávku  do  17.  ledna.

Čína  má  klíčovou  roli  v  alianci  122  národů,  která  se  spojila,  aby  sesadila  mocnosti,  které  byly.

Bylo  to  dalších  1,2  bilionu  –  přidáno  k  „dluhovému  stropu“  Spojených  států.

Dohoda  volala  po  zvýšení  dluhového  stropu  o  2,1  bilionu  dolarů,  aby  posloužila  národním  výpůjčním  potřebám  do  roku  2013,  a  zahrnovala  
také  povinné  škrty  v  deficitu  federálního  rozpočtu.  Od  té  doby  bylo  rozšíření  navýšeno  dvakrát  o  celkem  900  miliard  dolarů.

Chystaná  hra  v  franšíze  Toma  Clancyho  škube  peříčka  za  zobrazení  domácího  teroristického  útoku  zinscenovaného  jednotlivci,  kteří  
zní  sympatizovat  s  hnutím  99  Percent.

Konzervativní  blogy  spíše  ocenili  _  jak  tito  fiktivní  teroristé  odrážejí  poselství  hnutí  99  procent,  i  když  zatím  není  jasné,  jaké  jsou  
skutečné  motivy  postav.

Podle  dohody  uzavřené  v  srpnu  během  zúčtování  nad  vládním  dluhovým  limitem  se  strop  automaticky  zvýší,  pokud  Kongres  
nehlasuje  zablokovat  prodloužení  dluhového  stropu.

STÁLE  JE  VYŽADOVÁNO  DALŠÍ  BAILOUTY

Zákonodárci  mají  do  obdržení  žádosti  15  dní  na  hlasování,  což  je  do  značné  míry  symbolické,  protože  prezident  ji  může  vetovat  a  
Kongres  by  pravděpodobně  nezískal  dvoutřetinovou  většinu,  aby  ji  přehlasoval.  Navíc  USA

Je  čas  na  novou  rovnováhu  sil.  Nemůžete  se  zodpovídat  vládě,  ale  budete  se  zodpovídat  nám."

Předpokládá  se,  že  dluh  klesne  do  30.  prosince  do  100  miliard  USD  současného  stropu,  kdy  budou  mít  Spojené  státy  82  miliard  USD  
na  úrocích  ze  svého  dluhu  a  splatných  plateb,  jako  je  sociální  zabezpečení.

Taková  událost  se  nyní  zdá  být  dostatečně  bezprostřední,  když  31.  prosince  vyšel  článek  v  mainstreamových  médiích,  který  vypadal,  
že  na  to  lidi  připravuje.

A  jako  scéna  z  nejhorší  noční  můry  generálního  ředitele  Wall  Street  je  zajatec  připoután  výbušninami  a  vymrštěn  z  kanceláře  
mrakodrapu  dolů  na  ulici,  kde  bomby  vybuchnou  pár  vteřin  předtím,  než  dopadne  na  chodník.
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http://development.thinkaboutit.eu/think3/post/all_wars_are_fought_over_natural_resources

Řeči  o  odstranění  „toho  zlého  diktátora  Saddáma  Husajna“  jsou  prosté  zmatky.

Možná  vás  také  překvapí,  komu  půjčovali  –  ale  znovu,  po  tom  všem,  co  jste  četli,  možná  začínáte  chápat  pointu.  Toto  je  další  úryvek  ze  Stillovy  knihy  
Nový  světový  řád:  Starověký  plán  tajných  společností.

Voliči  roku  2012  se  cítí  deprimovaní

Války  o  ropu

150:  Méně  než  čtyři  roky  po  jeho  průchodu  v  roce  1913,  během  první  světové  války,  Federální  rezervní  systém  půjčil  americké  dolary  sovětským  

komunistům  bezprostředně  po  ruské  revoluci.  Jak  uvidíme,  k  podobnému  příkazu  americké  hotovosti  došlo  o  necelých  třicet  let  později  během  

příští  světové  války.

[23.  Daniel  Plemmons,  Illuminati,  (traktát,  1979),  str.  28-29.]

http://www.huffingtonpost.com/2011/12/31/2012-presidential-election_n_1177897.html

http://www.serendipity.li/wtc9.htm

Veřejnost  si  nyní  uvědomuje,  že  válka  je  velký  byznys.  Všechno  je  to  o  penězích,  moci  a  kontrole.  11.  září  se  okamžitě  stalo  záminkou  k  

invazi  do  Iráku.  Jakmile  se  tam  americké  síly  dostaly,  bylo  to  všechno  o  ropě.

OBĚ  STRANY  PROTI  STŘEDU

15.  června  1933  kongresman  McFadden  vysvětlil  Kongresu,  co  Federální  rezervní  systém  spolu  s  Rockefellers'  Chase  Bank  (brzy  se  sloučily  s  

Warburg's  Manhattan  Bank  a  vytvořily  Chase-Manhattan  Bank)  jménem  začínající  komunistické  vlády.

Všechny  války  se  vedou  o  přírodní  zdroje

Federální  rezervní  systém  půjčuje  peníze  zahraničním  bankám  mnohem  déle,  než  byste  si  mysleli.

„Spin“  je  v  tom,  že  by  to  byla  strašná  věc,  kdyby  se  to  stalo  –  podobné  invazi,  zatímco  Amerika  je  ve  své  nejslabší  chvíli.

V  Limě  v  Ohiu,  kde  lidé  viděli,  že  americký  průmysl  může  zakolísat:  "Čekám,  až  nás  Čína  nebo  někdo  převezme.  Tak  to  vypadá,"  říká  

Becky  Jamison,  36,  která  sledovala  svého  18letého  syn  hledá  neúspěšně  práci  měsíce.  "Protože  se  právě  rozpadáme."

Bush,  Cheney  a  Rumsfeld  lžou  americkému  lidu,  když  předstírají,  že  jsou  pobouřeni  činy  iráckého  diktátora  (kterého  USA  podporovaly  až  do  roku  

1991,  včetně  Saddámova  použití  chemických  zbraní  proti  Kurdům).

VÁLKY  NEJSOU  TO,  KTERÉ  NÁS  NEMÁ  DŮVĚŘIT

Ve  skutečnosti  je  to  kontrola  blízkovýchodní  ropy,  která  je  primární  motivací  amerických  vojenských  plánů  pro  tuto  oblast.

Republikáni  nebo  demokraté,  liberální  nebo  konzervativní,  mladí  nebo  staří,  postrádají  důvěru  –  v  potenciál  země  být  znovu  skvělý,  ve  schopnost  

svých  zvolených  vůdců  dělat  správné  věci,  v  ekonomiku  a  sami  v  sebe.

Přeskočíme-li  dlouhou  historii  americké  imperialistické  agrese  proti  jiným  zemím,  můžeme  poznamenat,  že  USA  nešly  v  roce  1991  do  války  v  

Perském  zálivu,  aby  osvobodily  Kuvajt  od  irácké  agrese  (k  čemuž  dala  příslib  jejich  velvyslankyně  v  Iráku  April  Glaspieová).  zelené  světlo),  ale  spíše  
přesunout  vojenské  síly  do  oblasti  a  zřídit  vojenské  základny,  aby  bylo  možné  vykonávat  větší  kontrolu  nad  ropou  v  oblasti.

Sovětské  vládě  byly  poskytnuty  fondy  státní  pokladny  Spojených  států  Federální  rezervní  radou  a  Federální  rezervní  bankou  jednající  
prostřednictvím  Chase  Bank...  budete  ohromeni,  když  uvidíte,  kolik  amerických  peněz  bylo  odebráno  z  ministerstva  financí  Spojených  států  ve  

prospěch  Ruska.  [23]

Není  to  tak,  že  by  se  cítili  neschopní  udělat  to,  co  je  třeba  udělat,  jako  spíše  si  nejsou  jisti,  co  je  to  správné  a  zda  něco,  co  mohou  udělat,  bude  

mít  nějaký  skutečný  dopad….
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To,  co  odhaluje  v  tomto  svědectví  natočeném  na  video,  je  ohromující.  Iráčané  chtěli  mír  a  byli  ochotni  udělat  cokoli,  obchodovat  s  čímkoli,  

vzdát  se  čehokoli,  aby  ho  získali.  Byli  rázně  odmítnuti.

Zapískáním  na  píšťalku  a  odhalením,  že  existovaly  předchozí  znalosti  o  11.  září  na  nejvyšších  úrovních,  utrpěla  dlouhodobé  uvěznění  –  ale  

nakonec  byla  osvobozena.

Lindauer  nebyl  jen  tak  nějaký  zaměstnanec  CIA.  Byla  hlavní  styčnou  osobou  mezi  Irákem  a  Bushovou  administrativou.

KLIKNĚTE  ZDE  A  PŘEČTĚTE  SI  ČÁST  ČTVRTOU:  OKULTNÍ  EKONOMIKA

řekl,  že  budou  použita  miniaturní  jaderná  zařízení  a  dojde  k  radioaktivnímu  spadu.

http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=GxJTwbHdH6k

Další  extrémně  zásadní  „únik“  informací,  na  který  jsem  během  tohoto  vyšetřování  upozornil,  je  od  Susan  Lindauerové,  která  pracovala  pro  
CIA  před  11.  zářím.

Když  zamíříme  do  další  sekce,  spojíme  všechny  tyto  kousky  dohromady  odhalením  okultní  ekonomiky  –  a  toho,  jak  by  tento  soudní  spor  za  bilion  

dolarů  mohl  celou  věc  prolomit  a  osvobodit  nás  od  finanční  tyranie.

Aktiv  CIA  Susan  Lindauer  fouká  na  píšťalku  10  let  po  roce  911

9/11  VYSTAVEN  ŠPIČKOVÝM  AGENTEM  CIA

Dále  odhaluje,  že  byla  varována,  aby  nejezdila  do  New  Yorku  v  týdnech  před  11.  zářím.  Byla

Tvrdí  také,  že  pilot,  který  sestřelil  let  93  nad  Shanskville  v  Pensylvánii,  je  stále  uvězněn  a  je  omámený  do  „chemické  bundy“.
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KOUZELNÝ  TISKOVÝ  LIS

Jednotlivci  a  národy  se  svého  zlata  nevzdají  snadno.  Jak  uvidíme,  k  úplnému  uskutečnění  tak  ohromujícího  výkonu  finančního  inženýrství  je  
zapotřebí  něco  v  rozsahu  světové  války  –  udělat  z  nich  dvě  světové  války.

Tato  technologie  „magického  tiskařského  lisu“  nepřišla  snadno.  Jediný  způsob,  jak  můžete  vytisknout  peníze  z  ničeho  a  přimět  lidi ,  aby  je  
používali,  je  nejprve  zabavit  většinu  světového  zlata  a  pokladů  –  takže  k  nim  nikdo  nemá  přístup  na  otevřeném  trhu.

protože  už  není  co  skrývat.

LEKCE  HISTORIE  O  786  STRÁNKÁCH

V  této  části  odhalím  vysoce  utajované  informace,  které  byly  zveřejněny  jen  zřídka  -  v  zájmu  zajištění  lepší  budoucnosti  pro  všechny.  Také  
tím,  že  odhalím  všechna  svá  tajemství  na  toto  téma,  už  nejsem  hrozbou  --

Největším  vítězstvím  kabaly  Federálního  rezervního  systému  byla  schopnost  tisknout  peníze  ze  vzduchu.  Vytvořit  26  bilionů  dolarů  
záchrany  pro  jejich  vlastní  banky  a  finanční  instituce  byl  docela  trik  -  jak  jsme  diskutovali.

Navzdory  své  hluboké  angažovanosti  ve  výzkumu  těchto  témat  od  roku  1992  jsem  se  o  tomto  aspektu  agendy  Federálního  rezervního  
systému  dozvěděl  teprve  nedávno  –  ale  přesto  je  životně  důležitý  pro  pochopení  velkého  obrazu.

Sekce  čtvrtá  –  Okultní  ekonomika

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny?start=3
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Většina  vědců,  kteří  jsou  si  vědomi  Smithovy  práce,  se  soustředí  na  jeho  obranu  ekonomie  „volného  trhu“  –  která  je  dodnes  základním  

kamenem  mnoha  politických  argumentů.

BOURÁNÍ  ZLATÉHO  STANDARDU

Pokud  žádné  zemi  nebo  skupině  nezůstane  žádné  zlato,  pak  žádná  země  nebo  skupina  nemůže  finančně  oponovat  vládnoucí  kabale.

Tento  pečlivě  prozkoumaný  786stránkový  monstrózní  dokument  vytvořil  intelektuální,  filozofický  a  ekonomický  argument  za  vytvořením  
současného  globálního  finančního  systému  „volného  trhu“  –  a  je  dobře  známý  zasvěceným.

Smith  tvrdil,  že  vládní  cla  a  dohled  omezí  hospodářský  růst.  Politici  mohou  být  koupeni  a  manipulováni  velkými  korporacemi,  které  udržují  
vysoké  ceny  a  nízkou  kvalitu.

I  kdyby  světový  vůdce  typické  inteligence  dokázal  projít  pouze  prvních  44  stránek  této  knihy,  už  by  měl  silný  pocit  nevyhnutelnosti,  pokud  
jde  o  Smithův  konečný  postoj  ke  zlatu.

Tento  dokument  také  pomohl  stanovit  kritéria  a  důvody  pro  vytvoření  tajných  „mimotržních“  obchodních  platforem  centrálních  bank,  které  
byly  kryty  veškerým  skrytým,  ukradeným  zlatem.  [Jak  budeme  pokračovat,  vysvětlím,  jak  tyto  platformy  fungují.]

Bez  vládních  omezení  však  budou  lidé  demokraticky  „hlasovat  svými  peněženkami“  pro  to,  co  je  nejlepší  –  a  ve  skutečně  férové  a  otevřené  
hře  nakonec  dostanou  lepší  produkty  za  lepší  ceny.

K  boji  s  touto  globální  krizí  se  tajně  používá  mnoho  strategií  –  včetně  soudního  sporu  za  bilion  dolarů  zmíněného  v  
první  části  a  v  dřívějších  zprávách  jsem  psal.

Je  úžasné  si  pamatovat,  že  to  všechno  bylo  vytyčeno  v  roce  1776  –  což  je,  co  je  zajímavé,  ve  stejném  roce,  kdy  byl  Adam  Weishaupt  
financován  k  založení  Iluminátů  v  Bavorsku.  Smith  byl  pravděpodobně  za  svou  práci  velmi  dobře  placen  –  stejně  jako  Weishaupt.

Celý  tento  „iluminátský“  finanční  systém  se  konečně  otevírá  a  stává  se  veřejným  –  poprvé  od  svého  založení.

Ačkoli  na  Smithově  argumentu  může  být  pravda,  byl  za  tím  skryt  hlubší  záměr  –  což  byl  přesný  opak  toho,  co,  jak  se  zdálo,  říkal.

Tajný  západní  plán  na  celosvětový  „magický  tiskařský  lis“  začal  v  roce  1776  publikací  Adama  Smithe  „An  Inquiry  into  the  Nature  and  
Causes  of  the  Wealth  of  Nations“  –  nebo  zkráceně  „The  Wealth  of  Nations“.

SMITHOVA  VIZE  BYLA  ZNEUŽITÁ

Smithův  základní  argument  je  ve  veřejném  světě  jen  zřídka  diskutován.

Ačkoli  ve  svém  jádru  mělo  Smithovo  mistrovské  dílo  pozitivní  ideály,  jejichž  cílem  bylo  vytvořit  lepší  svět  pro  každého,  většina  národů  
světa  má  nyní  pocit,  že  Smithova  vize  byla  v  rámci  současného  ekonomického  systému  divoce  zkreslena  a  zneužita.

Smith  ve  svém  monstr  dokumentu  –  zcela  přesvědčivě  –  tvrdil,  že  žádná  země  nemůže  legitimně  zůstat  na  zlatém  standardu,  pokud  
chceme  světový  mír.

Několik  univerzitních  webových  stránek  nabízí  PDF  verzi  tohoto  dokumentu  ke  stažení.  Zde  je  verze  Penn  State:

V  tuto  chvíli  nemáme  „skutečně  férovou  a  otevřenou  hru“.  Jak  jsme  viděli  v  sekci  jedna,  „provázané  ředitelství“  147  korporací,  v  čele  s  
nejvyššími  finančními  institucemi  Federálního  rezervního  systému,  zjevně  vydělává  a  kontroluje  80  procent  světového  bohatství.

http://www2.hn.psu.edu/faculty/jmanis/adam-smith/Wealth-Nations.pdf
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2.  ZEMĚ  LZE  ZNIČIT  POUHÝM  POHYBEM  ZLATA

Jak  těžké  je  ve  skutečnosti  přepravit  několik  tisíc  tun  tohoto  lesklého  žlutého  kovu?  Kolik  vojáků  a  stráží  potřebujete  zabít  uprostřed  noci,  
když  se  vaše  týmy  vrhají  dovnitř  a  odsunují  je  –  v  masivních  zásilkách?

Za  třetí,  pokud  má  jedna  země  zlaté  rezervy  a  jiné  ne,  stávají  se  cílem  invaze.

1.  INFLACE  JE  NA  ZLATÉM  STANDARDU  NEVYHNUTNÁ

Zadruhé,  co  když  někdo  v  dané  zemi  cítí,  že  buď  vlastní  zlato,  nebo  by  ho  mohl  úspěšně  ukrást  –

Přirozená  lidská  chamtivost  a  násilí  by  nevyhnutelně  odsoudily  lidi  v  této  zemi  k  invazi  ostatních,  kteří  by  si  ji  chtěli  ukrást.

4.  ZEMĚ  SE  ZLATEM  SE  JEN  BUDE  ČASEM  STÁT  VÍCE  MOCNĚJŠÍ

Za  prvé,  pokud  má  země  pouze  určité,  pevně  stanovené  množství  zlata,  je  nevyhnutelná  masivní  inflace.

-  včetně  vládnoucí  strany  nebo  některých  jejich  přisluhovačů?

Tento  problém  by  nevyhnutelně  způsobil  utrpení,  nepokoje  a  nakonec  masové  oběti,  protože  si  veřejnost  uvědomí,  že  jejich  peníze  jsou  
bezcenné  –  a/nebo  když  jiné  národy  odmítají  ctít  svou  měnu.

Pouhým  přesunem  zlata  z  jednoho  národa  do  druhého,  jakýmikoli  násilnými  prostředky,  mohl  někdo  okamžitě  a  úplně  zničit  národ,  
kterému  zlato  vzal.

Jediný  způsob,  jak  tento  problém  vyřešit,  je  zajistit,  aby  žádný  národ  neměl  měnu  krytou  zlatem.

To  by  nakonec  mohlo  udusit  celý  národ  od  potřebných  zásob  pro  přežití,  protože  si  je  nemohou  dovolit  koupit  –  což  by  způsobilo  vážné  
humanitární  katastrofy  pouhou  silou  tržní  ekonomiky.

3.  KAŽDÁ  ZEMĚ  SE  ZLATEM  JE  HLAVNÍM  CÍLEM  INVAZE

Zde  jsou  čtyři  Smithovy  nejpřesvědčivější  argumenty,  které  se  objevují  na  prvních  44  stranách.  Je  důležité  porozumět  logice  tohoto  plánu  
a  tomu,  jak  daleko  do  historie  sahá.

Čím  více  peněz  vytisknete,  tím  méně  zlata  za  ně  může  kdokoli  získat.  Díky  tomu  mají  jejich  peníze  v  průběhu  času  stále  nižší  hodnotu.

Zeptejte  se  Hitlera.  Dělal  to  po  celé  Evropě.  Více  si  o  tom  povíme  později.

A  konečně,  každá  země,  která  má  měnu  krytou  zlatem,  bude  mít  nespravedlivou  výhodu  nad  ostatními  národy.

Každý,  kdo  má  papírové  peníze  v  bance  –  nebo  schované  ve  skříni  –  zjistí,  že  jejich  kupní  síla  neustále  klesá.

Díky  vynálezu  kola  a  nevyhnutelné  dostupnosti  velkých  skupin  žoldáků,  kteří  tuto  práci  vykonávají,  prostě  pošlete  partu  chlapů  a  vytáhnete  
to  sakra  odtamtud.  S  dostatečným  plánováním  a  logistikou  by  se  to  všechno  mohlo  stát  během  jedné  noci.

Narodí  se  více  lidí  a  tito  lidé  budou  vyrábět  více  zboží  a  služeb.  Imigrace  také  zvyšuje  vaši  populaci  –  a  můžete  skončit  s  mnohem  více  
lidmi.

Tento  jednotlivec  nebo  skupina  –  což  může  být  jen  válčící,  naštvaná  frakce  v  rámci  celkové  mocenské  struktury  národa  –  by  mohla  zahájit  
žihadlo,  odvézt  zlato  ze  země,  přenést  ho  někam  jinam  a  pak  bránit  své  činy.  s  vojenskou  silou.

Tímto  způsobem  je  hra  spravedlivá  pro  všechny...  všude.

To  vše  vás  nutí  tisknout  více  peněz  -  ale  problém  je,  že  nemáte  více  zlata.
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40:  „Stříbrná  mince  stále  pokračuje  ve  stejném  opotřebovaném  a  degradovaném  stavu  jako  před  reformací  zlaté  mince.

Chvíli  jsem  se  zajímal  o  numismatiku  a  držel  jsem  skromné  množství  zlatých  a  stříbrných  mincí.  Zlaté  mince,  dokonce  i  když  se  vracíme  do  
éry  Napoleona  III  v  19.  století,  kdy  byly  1/5th-uncové  mince  v  širokém  oběhu,  téměř  nikdy  nevykazují  nějaké  výrazné  opotřebení.

Adam  Smith  to  uvedl  hned  od  začátku  v  Bohatství  národů  –  jak  můžeme  vidět  zde  v  citaci  ze  strany  31.

Proč  si  brát  papír,  který  není  ničím  podložený,  když  můžete  mít  papír,  který  je  doslova  „dobrý  jako  zlato“  –  a  výměnou  za  papír  můžete  jít  
získat  zlato  z  banky?

Na  trhu  je  však  jeden  a  dvacet  šilinků  této  znehodnocené  stříbrné  mince  stále  považováno  za  guineu  této  skvělé  zlaté  mince."

31:  „Nebylo  to  zlato  nebo  stříbro,  ale  prací,  že  všechno  bohatství  světa  bylo  původně  zakoupeno;  a  jeho  hodnota  pro  ty,  kdo  je  vlastní  a  
kteří  je  chtějí  vyměnit  za  nějaké  nové  výrobky,  je  právě  rovnající  se  množství  práce,  které  jim  může  umožnit  nakupovat  nebo  přikazovat."

"Zlatým  pravidlem"  je  "Kdo  má  zlato...  vytváří  pravidla."

44:  „Pokud  však  třením  a  nošením  44  a  půl  guineí  obecně  obsahuje  méně  než  jednu  libru  standardního  zlata,  úbytek,  který  je  však  u  
některých  kusů  větší  než  u  jiných,  se  stává  mírou  hodnoty.  podléhají  stejnému  druhu  nejistoty ,  kterému  jsou  běžně  vystaveny  všechny  
ostatní  váhy  a  míry....

Výše  uvedené  čtyři  argumenty  jsou  rozhodně  přesvědčivé.  Když  však  čtete  Bohatství  národů  bystrým  okem,  jsou  místa,  kde  Smith  
zní  trochu  zoufale  –  a  zdá  se,  že  se  snaží  až  příliš.

Stručně  řečeno,  Bohatství  národů  bylo  použito  k  tomu,  aby  sdělilo  vůdcům  světa,  že  odstranění  měny  kryté  zlatem  je  jediný  
způsob,  jak  mohou  být  v  bezpečí  –  a  zajistit  světový  mír.  Místo  zlatého  standardu  by  mohly  být  peníze  vydávány  
prostřednictvím  fiat.

Na  straně  40  a  znovu  na  straně  44  naznačuje,  že  mince  by  se  neměly  používat  na  peníze,  protože  časem  degradují  „odíráním  a  
opotřebením“.  Smith  tvrdil,  že  obchodníci  nabídnou  méně  za  znehodnocené  mince  než  za  čerstvé.

Ačkoli  termín  „fiat“  je  podobný  tomu,  že  každému,  kdo  čte  tento  druh  materiálu,  říkáte  „ďáblův  vidle“,  původní  myšlenkou  za  fiat  
měnou  bylo  jednoduše  to,  že  bude  podporována  bohatstvím  vytvořeným  lidmi.

Lidé  ve  světě  budou  přirozeně  chtít  investovat  do  měny  kryté  zlatem,  spíše  než  do  měny,  která  je  jen  „bezcenným  papírem“.

měna.

Měl  jsem  pár  amerických  stříbrných  mincí,  které  se  opotřebovaly  -  ale  tyto  pocházely  z  počátku  19.  století  a  stále  bylo  možné  rozeznat,  
co  říkali.  Jakmile  zestárnou,  stejně  je  nebudete  používat  jako  typické  peníze  na  zaplacení.

SMITH  MÍSTY  ZNÍ  PŘÍLIŠ  ZOUfale

TAK  SE  TO  STALO

Proto  podle  zlatého  standardu  budou  mocní  pouze  silnější,  zatímco  slabí  budou  systematicky  slabší.

V  důsledku  podobného  nepořádku  v  minci  se  cena  zboží  stejným  způsobem  přizpůsobuje  ne  množství  ryzího  zlata  nebo  
stříbra,  které  by  měla  mince  obsahovat,  ale  množství,  které  v  průměru  na  základě  zkušenosti  se  zjistí,  že  ve  skutečnosti  obsahuje."

Národy  se  zlatem  rychle  seberou  všechny  světové  investice,  protože  každý  chce  zlato  kryté
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Asie  byla  nepřítelem  číslo  jedna  při  vytváření  celosvětové  fiat  měny.  Zlato  muselo  být  staženo  a  skryto,  aby  se  vytvořil  tento  nový  ekonomický  
systém.  Jediný  způsob,  jak  to  udělat,  by  bylo  napadnout  a  vydrancovat  Čínu  –  stejně  jako  její  sousedy.

Jak  Fulford  uvedl  v  našem  rozhovoru,  klany  Satsuma  a  Choshu  v  jižním  Japonsku  vybavili  Britové  moderními  zbraněmi  a  vojenskými  
strategiemi  –  a  rychle  si  podmanili  zbytek  země.

začínající  bezprostředně  po  restaurování  Meidži.  V  rozmezí  necelých  40  let  přešly  od  úplného  středověku  k  vysoce  moderní  a  
konkurenceschopné.

V  tomto  prostředí  se  žádný  ekonomický  kolaps  už  nikdy  nemusí  opakovat  –  a  čím  více  je  země  motivována  produkovat  bohatství,  
tím  více  bohatství  může  generovat  pro  sebe.  Toho  podle  Smithovy  vize  nebylo  možné  dosáhnout  pomocí  zlatého  standardu.

Tento  plán  si  nakonec  vyžádal  více  než  150  let  ke  splnění  –  ale  úžasné  na  tom  je,  že  skutečně  fungoval.

JAPONSKO  BYLO  KLÍČOVÉ

Jak  však  uvidíte,  svět  je  stále  na  zlatém  standardu.  Bylo  to  prostě  drženo  velmi,  velmi  tajně  -  a  bylo  velmi  zneužíváno.  Ti,  kteří  si  to  přejí  
narovnat,  byli  na  každém  kroku  odporováni  smrtící  silou.

Jak  jsem  odhalil  ve  druhé  části  našeho  původního  vyšetřování,  důvěryhodný,  vysoce  postavený  asijský  zasvěcenec  mi  také  řekl,  že  v  Číně  
jsou  obrovské  zlaté  doly,  které  jsou  přísně  důvěrné.  Pokud  potřebovali  více  zlata,  stačilo  je  vykopat  ze  země.

Stálo  to  čas,  úsilí  a  spoustu  peněz,  aby  bylo  Japonsko  dostatečně  silné,  aby  napadlo  a  vyplenilo  Čínu.  Japonsko  byla  velmi,  velmi  velká  sázka  
-  financovaná  nejmocnější  a  nejtajnější  entitou  na  světě.

V  roce  1700  bylo  dobře  známo,  že  velká  část  světového  zlata  skončila  v  Asii.  Adam  Smith  a  lidé,  kteří  ho  financují,  si  očividně  dobře  
uvědomovali  obrovský  sklad  pokladů,  který  se  tam  skrýval.

To  je  zřejmě  důvod,  proč  Japonsko  zažilo  nejrychlejší  ekonomický  boom  a  westernizaci  v  zaznamenané  historii  --

Ve  své  ideální  podobě  národ  vypočítá  skutečné  množství  bohatství  vytvořeného  jeho  lidmi  a  poté  vydá  měnu  v  poměru  k  tomuto  majetku.  S  
internetem  by  to  mohlo  být  veřejně  kalkulováno  a  kontrolováno  naprosto  transparentně.

Historicky  byla  Asie  jediným  místem,  kde  se  dalo  koupit  jemné  hedvábí,  propracované  vázy,  nádherný  porcelán,  exotické  koření  a  spousta  
opia.  Římská  říše  a  později  Španělská  říše  marnotratila  asijské  zboží.  Asiaté  by  přijímali  pouze  platby  ve  zlatě.

To  vedlo  k  „Restauraci  Meidži“  v  roce  1868,  při  níž  se  k  moci  dostali  mladí  Japonci.

Španělská  říše  a  další  podobné  skupiny  získaly  své  zlato  a  poklady  různými  způsoby  –  včetně  okrádání  a  plenění  každého  národa,  který  
se  jim  podařilo  dobýt,  jako  je  Mayská  a  Aztécká  říše.

Výraz  "Meiji"  znamená  "Osvícené  pravidlo"  -  a  jak  jsem  řekl  v  původním  článku,  který  má  nyní  přes  700  000  zhlédnutí,  je  tedy  jméno  
„Meiji“  zaměnitelné  se  západním  pojmem  „Ilumináti“.

PLÁNY  NA  INVAZI  A  VYPLUNENÍ  ASIE

Britské  impérium,  tajně  vedené  klanem  Rothschildů,  vidělo  Japonsko  jako  nejlepší  národ  pro  zřízení  předmostí  -  takže  nakonec  mohli  
urvat  všechno  asijské  zlato.  Byla  to  středověká  země  s  velmi  malou  technologií,  ale  s  obrovským  populačním  centrem.

Podle  Benjamina  Fulforda,  bývalého  šéfa  asijsko-pacifické  kanceláře  časopisu  Forbes,  který  celé  toto  vyšetřování  pro  veřejnost  otevřel,  
celých  85  procent  světového  zlata  skončilo  v  Asii  –  během  tisíců  let.
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Německo  se  rychle  postavilo  na  stranu  Rakouska  a  Maďarska.  Německo  poté  vyhlásilo  válku  Srbsku  a  jeho  spojenci,  Rusku,  ve  snaze  pomstít  
se  za  vraždu  arcivévody  Ferdinanda.

To  vše  se  stalo  v  roce  1914,  a  bitva  zuřila  až  do  roku  1919  -  s  několika  dalšími  zeměmi,  které  byly  přitahovány  podél  cesty.  Německo  bylo  na  konci  
války  rozdrceno  a  byla  sepsána  Versailleská  smlouva,  která  měla  pomoci  obnovit  jejich  ekonomiku.

BIS  byla  vytvořena  zakladateli  Federálního  rezervního  systému,  který  začal  asi  o  sedm  let  dříve.  Dozvíme  se  o  nich  mnohem  více  --  a  přečteme  
si  z  jejich  vlastních  oficiálních  dokumentů  --  v  páté  části.

VZNIK  FEDERÁLNÍ  REZERVY  A  BANKY  MEZINÁRODNÍCH  SETKÁNÍ

Brzy  se  to  vymklo  kontrole

BIS  měla  za  cíl  rozšířit  pravomoci  Federálního  rezervního  systému  do  skutečně  globálního  dosahu...  a  fungovalo  to.

Německo  vyhlásilo  válku  1.  srpna  1914  –  a  velmi  brzy  poté  se  celý  svět  začal  vymykat  kontrole.

Federální  rezervní  systém  začal  fungovat  23.  prosince  1913.  Prezident  Woodrow  Wilson  vyjádřil  vážné  obavy  ohledně  závažnosti  a  nebezpečí  toho,  
co  se  právě  stalo  –  svržení  amerického  ekonomického  systému  skupinou  soukromých  bankéřů.

Atentáty  lze  velmi  snadno  zinscenovat.  Zdá  se,  že  to  byla  klíčová  část  toho,  jak  byl  plán  Pika  a  Mazziniho  zahájit  první  světovou  válku  prakticky  
realizován.

z  důvodů  uvedených  v  knize  Adama  Smithe  Bohatství  národů  z  roku  1776.

HIROHITO  PŘIJÍMÁ  PLÁN  ZALOŽIT  BANKU  MEZINÁRODNÍHO  VYPOŘÁDÁNÍ

Pobouření  z  tohoto  atentátu  se  rozšířilo  po  celé  Evropě.  Kontrolovaný  tisk  v  různých  zemích  s  největší  pravděpodobností  přispěl  tím,  že  
zmanipuloval  své  lidi,  aby  se  postavili  na  jednu  stranu.

Stupeň  zvěrstva,  který  utrpěl  zlatý  standard,  byl  dostatečný  k  tomu,  aby  přesvědčil  japonského  císaře  Hirohita,  aby  odcestoval  do  Spojeného  
království  a  v  roce  1921  podepsal  tajnou  smlouvu  o  vytvoření  Bank  of  International  Settlements  (BIS).

Japonsko  bylo  v  první  světové  válce  velmi  aktivní.  Velká  zvěrstva  se  odehrála  v  naprosto  bezprecedentním  měřítku  –  ale  situace  ve  světě  poté  
nebyla  jiná.  Stále  existovalo  stejné  napětí  a  žádné  konflikty  nebyly  skutečně  vyřešeny.

V  červnu  1914  byl  arcivévoda  Ferdinand  zavražděn  nacionalistickým  členem  jiné  země  -  Srbska.

V  roce  1921  bylo  jasné,  že  se  ve  světě  vlastně  nic  nezměnilo.  Bohatí  stále  bohatli,  chudí  stále  chudli  a  Velkou  válku  –  jak  se  tomu  tenkrát  říkalo,  
vlastně  nikdo  „nevyhrál“.

Pak,  s  největší  pravděpodobností  díky  manipulaci  s  tiskem,  byla  veřejnost  vybičována  do  šílenství  -  a  bylo  jim  řečeno,  že  to  byl  válečný  akt.

V  zasvěcených  kruzích  mezinárodního  společenství  byla  velká  část  problému  připisována  zlatému  standardu  --

První  velká  jiskra,  která  začala  první  světovou  válku,  nastala  následujícího  června,  kdy  byl  zavražděn  arcivévoda  František  Ferdinand,  následník  
rakousko-uherského  trůnu,  spolu  se  svou  manželkou.

Německo  napadlo  Lucembursko,  vyhlásilo  válku  Francii  a  napadlo  Belgii,  aby  mělo  útočný  bod  proti  Francii.  Británie  vyhlásila  Německu  válku  
v  obraně  –  a  do  boje  se  zapojila  i  Kanada.

Jak  jsme  odhalili  ve  druhé  části,  První  světovou  válku  naplánovali  Guiseppe  Mazzini,  hlava  evropského  svobodného  zednářství,  a  Albert  Pike,  
hlava  amerického  svobodného  zednářství,  již  v  roce  1871.  Jejich  plány  byly  hrdě  vystaveny  v  knihovně  Národního  muzea  v  Londýně.
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Problém  byl  v  tom,  že  Federální  rezervní  systém  vytiskl  v  těchto  dluhopisech  ohromně,  ohromně,  mnohem  více  peněz,  než  existovalo  v  otevřené,  

poctivé  ekonomice  –  od  20.  let  20.  století  v  hodnotě  bilionů  až  bilionů  dolarů.

„ukládání“  u  Federálního  rezervního  systému.

Uvědomuji  si,  jak  šíleně  to  zní,  ale  informace  o  tom  jsou  velmi  dobré  -  včetně  obrázků,  které  David  a  Mackie  Hutzlerovi  možná  položili  život,  abychom  

je  viděli.

Ať  už  dobrovolně  nebo  nedobrovolně,  všechny  nejvýznamnější  zásoby  zlata  a  stříbra  na  světě  byly  předány  Federálnímu  rezervnímu  systému  a  
Bance  pro  mezinárodní  platby  a  „zapsány  na  černou  listinu“  –  tedy  staženy  z  trhu.

Pamatujte  -  množství  zlata,  které  skutečně  existovalo ,  bylo  mnohem  větší,  než  si  kdokoli  dokázal  představit,  protože  Asiaté  to  všechno  velmi  tajili.

Jako  vyšetřovatel  je  mým  úkolem  předat  vám  informace.  Nemohu  předpokládat,  že  vím  všechno  nebo  že  každý  údaj  je  správný.  Nicméně,  když  mám  

více,  zcela  nezávislých  zdrojů,  které  mi  říkají  přesně  stejné  věci,  poslouchám.

Dřevěné  bedny  byly  poté  slepeny.  Tímto  způsobem  bylo  mnohem  méně  pravděpodobné,  že  dluhopisy  zplesniví  -  poté,  co  byly  uloženy  v  truhle  a  

pohřbeny  pod  zemí  na  bezpečném  místě  po  dobu  60  let.

Cílem  zjevně  nebylo  zničit  všechno  zlato  a  poklady  -  to  by  byla  hloupá  a  zbytečná  tragédie.

Kdyby  se  veřejnost  dozvěděla,  kolik  zlata  ve  skutečnosti  bylo,  způsobilo  by  to  masivní  ekonomický  šok.  Zlato  by  se  přes  noc  stalo  prakticky  bezcenným.

Dluhopisy  byly  vydány  Federálním  rezervním  systémem  prostřednictvím  jejich  různých  bank  ve  velkých  městech  Spojených  států.

Existovaly  100  000-dolarové  zlaté  certifikáty,  milionové  zlaté  certifikáty,  100-milionové  dluhopisy  a  dokonce  i  miliardové  dluhopisy.

Ačkoli  existovalo  několik  různých  typů  skladovacích  kontejnerů,  mnoho  z  těchto  vazeb  bylo  umístěno  do  krabic  o  velikosti  8,5  x  11  vyřezaných  z  

jednoho  kusu  odolného  dřeva  -  asi  dva  a  půl  palce  hluboké,  takže  byly  téměř  tak  velké  jako  typický  stoh.  500  listů  papíru.

Tyto  dluhopisy  byly  považovány  za  stejně  hodnotné  a  splatné  jako  hotovost.

To  je  správně.  Jednotlivé  listy  papíru  měly  údajně  v  některých  případech  hodnotu  miliardy  dolarů .

Plán,  který  Hirohito  přijal,  byl  také  tajně  odsouhlasen  několika  dalšími  národy  ve  dvacátých  letech  20.  století.  Trvalo  to  čas,  ale  během  necelých  

deseti  let  bylo  dosaženo  konsenzu  –  a  nakonec  o  své  nové  alianci  informovali  veřejnost.

DLUHOPISY  BYLY  VYDÁVANY  VÝMĚNOU  ZA  ZLATO

VŠE  BYLO  VELMI  PĚKNĚ  ZABALENO  -  A  VELMI  BEZPEČNĚ

Každá  země,  která  odevzdala  své  zlato  –  a/nebo  si  nechala  své  zlato  násilně  odebrat  –  dostala  depozitní  certifikáty,  orbondy,  výměnou  za  to,  čeho  

se  vzdala.

Dluhopisy  vypadaly  velmi  sexy  -  a  byla  na  nich  obrovská  čísla.

Místo  toho  bylo  různým  vůdcům  řečeno,  že  pouze  musí  dát  všechno  své  zlato  do  zálohy.  Tajný  vklad.

Světoví  vůdci  potřebovali  vědět,  že  zlato,  které  uložili,  má  stále  hodnotu  v  konvenčních  dolarech.  Jinak  by  byli  opravdu  naštvaní,  že  za  to,  co  byli,  

nedostali  „spravedlivou  tržní  hodnotu“.

POTŘEBOVALI  ZŮSTAT  V  BEZPEČÍ  60  LET

Každý  si  stále  musí  ponechat  své  zlato  –  jen  veřejnosti  by  se  řeklo,  že  chybí,  nebo  vůbec  nikdy  neexistovalo.  Asiaté  rozhodně  neprozradili,  kolik  

toho  skutečně  měli,  takže  celý  příběh  mohl  být  snadno  utajen.
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Susan  Lindaeur  je  nyní  nejvyšší  a  nejdůvěryhodnější  svědkyně,  která  dodala  významnou  sílu  příběhu,  že  „11.  září  byla  interní  práce“.

Než  se  pustíme  do  podrobností  o  BIS  a  otevřených,  prokazatelných  aspektech  příběhu,  je  důležité  vyplnit  několik  dalších  technických  
podrobností  o  dluhopisech,  krabicích  s  dluhopisy  a  truhlách  s  dluhopisy.

Mnohé  z  větších  truhel,  zejména  v  sérii  z  roku  1934,  obsahovaly  celkem  13  těchto  krabic.  Vypadaly  velmi  jako  klasická  „truhla  s  pokladem“.

Podle  Fulforda,  Keenana  a  dalších  zdrojů  vyslala  v  roce  1938  dynastie  Kuomintang  v  Číně  sedm  bitevních  lodí  v  hodnotě  zlata  
--  ohromující  množství  --  do  Spojených  států  na  ochranu  před  ukradením  Japonci.

Žaloba,  kterou  jménem  Dračí  rodiny  podal  Neil  Keenan,  by  mohla  potenciálně  prolomit  celý  příběh  před  očima  světa  –  a  znovu,  tento  
soudní  spor  má  podporu  aliance  122  zemí.

Dvanáct  krabic  s  dluhopisy  uvnitř  těchto  truhel  bylo  asi  dva  a  půl  palce  širokých,  jak  jsme  řekli  –  a  třináctá  měla  jen  polovinu  této  

šířky  a  byla  to  vlastně  „Kniha  vykoupení“,  která  neobsahovala  dluhopisy,  ale  spíše  instrukce,  jak  vykoupit.  jim.

Napsal  jsem  toto  vyšetřování,  abych  pomohl  ukončit  smrtící  ticho  -  aby  bylo  spravedlnosti  učiněno  zadost.  Nakonec  je  to  válka  
všech  –  nejen  těch,  kteří  chtějí  získat  zpět  svůj  ukradený  majetek.

Toto  je  klíčový  aspekt  soudního  sporu  za  bilion  dolarů,  o  kterém  jsme  diskutovali.

Jen  velmi  málo  lidí  dosud  vědělo,  že  všechno  kuomintangské  zlato  bylo  uloženo  pod  budovou  7  ve  Světovém  obchodním  centru.  Poté,  co  
věže  sestoupily,  byly  klenby  „záhadně“  shledány  prázdné.

Do  plechu  byl  také  vyryt  rozsah  sériových  čísel  dluhopisů  –  stejně  jako  ohromující  hodnota  finančních  nástrojů  uvnitř.

Kuomintangové  od  té  doby  bojují,  aby  získali  své  zlato  zpět.  Velikost  a  rozsah  takové  loupeže  „vítěz  bere  vše“  je  skutečně  mimořádná  –  ale  
ten  den  se  stalo  něco  pobuřujícího  a  bezprecedentního  ve  všech  známých  fyzikálních  zákonech.

VÍCE  O  HRUDNÍCH

Po  60  letech  bylo  asijským  zemím  řečeno,  že  mohou  vykopat  truhly,  vyplatit  dluhopisy  a  dostat  své  peníze  zpět,  pokud  budou  chtít.

V  roce  1998  uplynulo  60  let.  Kuomintangové  uprchli  na  Tchaj-wan  a  v  Číně  už  nebyli  vládnoucí  stranou,  ale  stále  chtěli  své  zlato  zpět.  
Federální  rezervní  systém  s  nimi  bojoval  u  tajného  mezinárodního  soudu  v  Haagu  –  a  prohrál.

Dřevěné  lepicí  krabice  o  rozměrech  8,5  x  11  byly  pokryty  a  utěsněny  bronzově  zbarveným  plechem  -  pro  extra  ochranu  před  živly  

pod  zemí.

Federálnímu  rezervnímu  systému  bylo  nařízeno  splatit  dluh  k  11.  září  2001.  Neučinily.  Všichni  víme,  co  se  ten  den  stalo.

Plech  na  krabicích  měl  na  každé  straně  propracované,  oficiální  rytiny.  Rytiny  naznačovaly,  že  dluhopisy  vydal  Federální  rezervní  systém.  
Uvedli,  která  banka  Federálního  rezervního  systému,  z  kterého  amerického  města,  dluhopisy  vydala.

V  reakci  na  to  Spojené  státy  vydaly  obrovské  množství  dluhopisů  Federálních  rezerv  z  roku  1934  –  pečlivě  zapečetěných  v  krabicích,  které  
byly  poté  zapečetěny  v  zamčených  truhlách  –  a  předaly  je  zpět  Číně  jako  zástavu.

KRABICE  BYLY  POKRYTY  RYTOU  MĚDI

60  LET  STALO  V  ROCE  1998  –  A  FEDERÁLNÍ  REZERVACE  PROHRÁLA  PŘÍPAD
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Není  jasné,  zda  si  Asiaté  a  další  cizí  národy  byly  vědomy  těchto  záměrných  chyb  či  nikoliv.  Některé  z  nich  pravděpodobně  byly  a  některé  ne.

Pak  jsem  poslal  e-mail  Neilu  Keenanovi,  řediteli  tohoto  soudního  sporu  za  bilion  dolarů,  s  informacemi.  O  necelých  15  minut  později  mi  poslal  

lavinu  obrázků,  které  vypadaly  úplně  stejně  jako  to,  co  jsem  právě  popsal  –  i  když  se  s  mým  zasvěceným  nikdy  nesetkal.

Naprosto  mě  šokovalo,  jak  dokonale  odpovídají  popisu.  Mnoho  z  těchto  obrázků  je  větších,  než  se  zdá,  takže  si  je  můžete  uložit  do  počítače  

a  přiblížit  si  je  pomocí  různých  programů.

Truhla  pak  byla  také  pokryta  rytým  plechem.  Rytiny  říkaly,  že  dluhopisy  byly  vydány  federální  rezervní  bankou  z  daného  amerického  města.  

Byla  uvedena  pořadová  čísla  dluhopisů  a  také  celková  hodnota  všeho  v  krabici.

Mezitím  by  každý,  kdo  by  se  skutečně  pokusil  dluhopisy  proplatit,  měl  štěstí,  že  z  jejich  plánu  unikne  živý.

Mnohé  z  těchto  truhel  z  roku  1934  nesly  písemnou  hodnotu  tři  biliony  dolarů  –  a  značný  počet  z  nich  byl  vyroben.  Každá  truhla  byla  zavřená  

visacím  zámkem  pro  ještě  další  ochranu.

JAK  JSEM  TO  VŠECHNO  VĚDĚL?

Dluhopisy  představovaly,  jakou  hodnotu  má  daná  země  v  systému  BIS.  V  páté  části  prozkoumáme  vnitřní  fungování  tohoto  systému.

NEIL  KEENAN /  DRAČÍ  RODINNÉ  FOTOGRAFIE  DLUHOPISŮ

A  co  je  nejdůležitější,  všechny  dluhopisy,  krabice  a  truhly  obsahovaly  úmyslné,  do  očí  bijící  chyby  v  pravopisu  a  gramatice .  Pokud  by  se  je  

tedy  někdo  skutečně  pokusil  použít,  úřady  by  řekly,  že  jsou  „falešné“.

Toto  je  světový  debut  těchto  fotografií  -  přesně  tak,  jak  mi  byly  zaslány,  pouhých  15  minut  poté,  co  jsem  Neilovi  napsal  a  řekl  mu,  jak  by  podle  

mého  zasvěceného  měly  vypadat.

Každá  truhla  také  obsahovala  jeden  malý  válcový  „informační  svitek“  upevněný  ve  svorce.  Všech  třináct  krabic  úhledně  a  těsně  zapadlo  do  

truhly  jako  řada  knih.

Pokud  by  byly  dluhopisy  uvolněny  a  skutečně  inkasovány,  mohly  by  zruinovat  ekonomiku  Spojených  států  –  které  v  nich  neměly  ani  zdaleka  tolik  

peněz,  kolik  do  dluhopisů  natiskl  Federální  rezervní  systém.

Mějte  na  paměti,  že  už  jsem  byl  s  Keenanem  v  kontaktu  téměř  tři  týdny.  Neexistoval  žádný  možný  způsob,  jak  by  se  mohl  pohybovat  

dostatečně  rychle,  aby  vytvořil  padělky,  které  by  odpovídaly  tomu,  co  můj  zasvěcenec  právě  popsal.

Celá  myšlenka  byla  ponechat  dluhopisy  v  depozitu  –  stejně  jako  zlato,  proti  kterému  byly  vydány.

Nikdy  jsem  si  nemyslel,  že  to  udělám,  ale  protože  již  existují  dva  další  online  zdroje,  ze  kterých  unikly  velmi  podobné  obrázky,  zde  jsou  některé  z  

obrázků,  které  mi  Neil  Keenan  poslal.

DLUHOPISY  NIKDY  NEMĚLY  BÝT  POUŽITÉ  V  „OTEVŘENÉ“  EKONOMICE

Důvod,  proč  to  všechno  vím,  je  poněkud  spletitý,  ale  přesvědčivý.  V  polovině  prosince,  jakmile  jsem  věděl,  jaké  otázky  mám  pokládat,  

mi  jeden  špičkový  zasvěcenec  popsal,  jak  tyto  krabice  s  dluhopisy  vlastně  vypadají.  Prohlédl  si  také  některá  rozlehlá  zařízení,  kde  se  zlato  

skladovalo.

Přestože  Kuomintang  měl  možnost  získat  zpět  své  zlato  po  60  letech,  dluhopisy  nikdy  neměly  být  použity  jako  hotovost.  Stále  se  očekávalo,  že  

peníze  budou  drženy  v  depozitu  a  použity  jako  kolaterál  pro  stávající  „otevřené“  měny  světa.
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Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  -  pohled  zepředu

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  –  pohled  shora
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Box  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku

Federální  rezervní  banka  New  York  Bond  Boxs
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Federální  rezervní  banka  New  York  Bond  Box  Collection

Box  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku
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Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  č.  2

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  č.  2  –  zadní  strana
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Deska  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  –  vnitra

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  -  Vnitřní  svitek
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Deska  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  –  přední  a  vnitřní  strana

Deska  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  (boční  pohled)  a  krabice  s  dluhopisy
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Box  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  –  pohled  zdola  dolů

Federální  rezervní  banka  Philadelphia  Half-Depth  "Book  of  Redemption"  Box
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Box  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  ve  Philadelphii

Truhly  a  krabice  s  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému
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Truhly  a  krabice  s  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  ve  Philadelphii  --  Pohled  shora

221

Machine Translated by Google



Federální  rezervní  banka  New  York  Half-Depth  "Book  of  Redemption"  Box

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  ve  Philadelphii  --  vnitřní  sériová  čísla
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Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  –  pohled  zepředu

Federální  rezervní  banka  Chicaga  "Mother  Box"  Bondová  truhla  –  pohled  shora
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Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  –  pohled  zepředu

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  -  Detailní  pohled  zepředu
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Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  -  boční  pohled

Truhla  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  –  pohled  zezadu
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Box  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  –  pohled  shora
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Box  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  -  čelní  pohled
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Box  na  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  -  Washington  DC  Series  1934  -  Pohled  zepředu

Federal  Reserve  Bond  Box  -  Washington  DC  Series  1934  -  Pohled  shora
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Bedna  a  krabice  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  ve  Philadelphii

BYL  JEDEN  PROBLÉM

Při  dalším  zkoumání  jsem  však  zjistil,  že  moderní  písmo  Arial  je  velmi  podobný  Akzidenz  Grotesk,  kterou  
Berthold  Type  Foundry  vydala  v  roce  1896.

Jakmile  jsem  se  podíval  na  tyto  obrázky,  měl  jsem  pocit,  že  by  mohl  být  problém  s  písmem  na  horní  straně  dvou  truhel,  jak  
vidíme  zde.  Vypadalo  to  jako  písmo  Windows.

Box  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  -  Washington  DC  Series  1934  -  Pohled  zezadu
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Vzhledem  k  tomu,  že  tyto  dluhopisy  byly  skutečně  vydány  v  roce  1938,  je  možné,  že  během  následujících  42  let  bylo  vytvořeno  jiné  bezpatkové  

písmo  -  snad  proto,  aby  se  novinové  titulky  vtěsnaly  do  menšího  prostoru  a  zároveň  byly  čitelnější  z  dálky  -  vypadalo  jako  to,  co  vidíme  na  hrudi.

Udo  neznal  můj  vlastní  zdroj,  jak  jsem  okamžitě  potvrdil  telefonátem,  a  neznal  ani  Neila  Keenana  ani  jeho  lidi.  Angličtina  není  jeho  prvním  jazykem,  

ale  věřím,  že  jeho  záměr  je  čistý.

Keenan  mi  poslal  původní  obrázky  dluhopisů  15  minut  poté,  co  jsem  mu  řekl,  jak  krabice  vypadají.  Teď  jsem  měl  dalšího  zasvěceného,  který  
mi  dal  stejné  informace  -  zasvěceného,  který  riskoval  všechno,  aby  odhalil  své  skutečné  jméno  -  Udo  Pelkowski.

Zúžením  výšky  horních  polovin  malých  písmen  jako  h,  f,  b,  d,  k  a  t  a  rozšířením  písmen,

http://the2012scenario.com/2011/12/evidence-corroborating-david-wilcocks-recent-allegations-philippine-gold/

až  na  to,  že  byly  ze  série  1928,  na  rozdíl  od  krabic  série  1934,  které  jsem  viděl.

Zde  je  obrázek  původního  písma  z  roku  1896.  Jednalo  se  o  rané,  úspěšné  "bezpatkové"  písmo  a  mnoho  dalších  bylo  vydáno  později.

Kromě  dat  byly  velmi,  velmi  podobné  –  vypadaly  jako  ty,  které  jsem  měl  –  daleko  za  hranicí  pravděpodobnosti  náhody  –  a  byl  jsem  ohromen.

Informovali  jsme  Baracka  Husseina  Obamu,  prezidenta  Spojených  států  amerických,  Annu  Escobedo  Cabral,  pokladníka  Spojených  států  

amerických  a  Jamese  Dimona,  předsedu  představenstva  JPMorgan  Chase  &  Co.

STEVE  BECKOW  NEZÁVISLE  ZÍSKÁVÁ  OBRÁZKY  DLUHOPISŮ  OD  NOVÉHO  INSIDERA

O  necelé  dva  týdny  později,  30.  prosince,  zveřejnil  Steve  Beckow  na  svých  webových  stránkách  obrázky  krabic  s  dluhopisy  --

Milý  Steve,  přišel  čas.  Můj  přítel  JP  van  den  Berk  a  já  jsme  beze  strachu.  Předejte  prosím  tyto  důležité  informace  Davidu  Wilcockovi  a  Benu  

Fulfordovi.  Máme  pro  vás  další  fotografie  a  další  informace  o  těchto  zjištěních.

se  výrazně  zlepšila  čitelnost.

Nemáme  ŽÁDNÉ  FINANČNÍ  ani  žádné  jiné  zájmy,  ale  sdílet  pravdu.

Proto,  i  když  má  Microsoft  Word  podobné  písmo,  neznamená  to,  že  je  to  Arial,  a  proto  nemohlo  existovat  před  rokem  1982.
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S  pozdravem  Udo

Pelkowski  poslal  Beckowovi  tyto  úžasné  obrázky,  ale  Beckow  je  nezveřejnil,  dokud  jsem  neuvolnil  první  část  svého  původního  vyšetřování.

Dopis  jsme  odeslali  faxem  a  e-mailem  dvakrát.  Také  jsme  je  dvakrát  telefonicky  sledovali.  Chvíli  se  nic  nedělo.  O  několik  měsíců  později  
JPMorgan  Chase  Manhattan  &  Co  otevřela  banku  zde  v  Cebu.

ÚŽASNÉ  OBRÁZKY

Wells  Fargo  Safe  Holding  Federal  Reserve  Bonds
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Detail  nápisu  Wells  Fargo  na  bezpečných  dluhopisech  Federálních  rezerv
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250  miliard  dolarů  1928  New  York  Federal  Reserve  Bond  Box  --  Zpět
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(Všimněte  si,  že  je  záměrně  špatná  gramatika  –  „Tyto  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  jsou  prohlášeny  za  zapečetěné  a  registrované...“)

250  miliard  dolarů  1928  New  York  Federal  Reserve  Bond  Box  –  přední  strana
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Samostatná  krabička  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  shora  –  interiér,  zobrazující  100K  zlaté  dluhopisy  s  menší  nominální  hodnotou
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Poslední  obrázek  pochází  z  následné  aktualizace,  kterou  Udo  zaslal  Stevu  Beckowovi,  jak  si  můžete  přečíst  zde.

Byly  tam  i  jiné  obrázky,  ale  ty  byly  zdaleka  nejpřesvědčivější.  Zlaté  certifikáty  uvnitř  krabic  dokonale  odpovídaly  některým  dalším  obrázkům,  

které  mi  Neil  Keenan  již  poslal.  Sdílel  jsem  pouze  malou  část  veškeré  dokumentace,  kterou  jsem  obdržel.

Pak,  hned  druhý  den,  byl  příběh  ještě  pobuřující...  a  ještě  uvěřitelnější.

100K  zlaté  dluhopisy  –  všechny  rozprostřeny  pro  detail
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Následující  den,  31.  prosince  2011,  mi  Benjamin  Fulford  napsal  krátký  dopis  a  požádal  Davida  Hutzlera,  známého  jako  „Hutz“  na  jeho  
diskusním  fóru,  aby  mu  jej  zaslal.

Benjamin  Fulford    090-3439-5558

Komentář  od  Hutz  the  Vandalia  Solution  and  World  news  klikněte  zde  31.  prosince  2011  v  10:29

Mimo  bydliště  byly  nalezeny  akceleranty,  nebylo  vyloučeno  ani  zapálení.

Dopis  byl  odkazem  na  Unwanted  Publicity  Intelligence  –  webovou  stránku,  která  obsahovala  ještě  více  obrázků  stejných  typů  krabic  s  
dluhopisy.

Páni

Nechci,  aby  jejich  smrt  byla  zbytečná.  Díky  této  tragické  události  bylo  mnohem  pravděpodobnější,  že  tato  pouta  jsou  skutečná  a  že  mě  
někdo  bezostyšně  varoval,  abych  toto  vyšetřování  odvolal.

Zveřejněte  prosím  tento  odkaz  pro  lidi,  kteří  chtějí  další  důkazy:

Kliknul  jsem  na  odkaz  a  nevěřil  vlastním  očím.  Bylo  mi  řečeno,  že  je  potenciálně  smrtelné  zveřejňovat  jakékoli  obrázky  těchto  vazeb,  ale  
toto  bylo  podruhé  za  24  hodin,  kdy  jsem  se  díval  na  obrázky,  které  byly  téměř  totožné  s  tím,  co  jsem  dostal  od  Keenana.

DAVID  A  MACKIE  HUTLZEROVÉ  --  NECHTĚNÁ  PUBLICITA

http://upintelligence.multiply.com/?&show_interstitial=1&u=

Netušil  jsem,  že  David  a  jeho  osmiletý  syn  Mackie  uhoří  ve  svém  domě,  pouhý  týden  poté,  co  mi  6.  ledna  předal  Benův  vzkaz.  Toto  může  být  
jejich  poslední  známý  obrázek.

Komentář  od  Hutz  the  Vandalia  Solution  and  World  news  klikněte  zde  31.  prosince  2011  @  11:32  am

,,

Davide,

Tato  veřejná  zpráva  od  Bena  prostřednictvím  „Hutz“  se  ke  mně  brzy  dostala,  když  ji  někdo  znovu  zveřejnil  jako  komentář  k  mému  původnímu  
článku.  Fulfordovi  byly  ve  stejné  době  vážně  vyhrožovány  smrtí  –  a  já  také.

to  je  dobrá  věc!

DRUHÉ  ZA  24  HODIN  –  ALE  VYSTALO  TO  HROZNÉ  NÁKLADY

Ben  mě  požádal,  abych  to  zveřejnil.  Nevím,  co  to  je,  
podíváme  se  spolu?

http://upintelligence.multiply.com/video/item/17
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A  to  mě  rozčiluje.

Konkrétně  jsem  našel  truhlu,  kterou  vydala  jiná  Federální  rezervní  banka  –  tentokrát  v  Dallasu  v  Texasu  –  která  byla  téměř  totožná  s  obrázky  

krabic  série  1934,  které  mi  poslal  Neil  Keenan.

Velmi.

Unwanted  Publicity  také  obsahoval  více  obrázků  dluhopisů,  které  byly  uvnitř  krabic  -  některé  z  nich  vypadaly  docela  pobuřující  a  byly  propracované,  

podrobné  a  dostatečně  sexy,  aby  byly  uvěřitelné  -  navzdory  jejich  zdánlivě  astronomickým  nominálním  hodnotám.

SBÍRKA  NEŽÁDOUCÍCH  PUBLICNÍCH  DLUHOPISŮ

Strach  mě  evidentně  neodradil  od  publikování.  Jinak  bych  musel  žít  s  tím,  že  jsem  zbabělec  a  potenciálně  dopustím,  aby  tento  nevinný  otec  a  

syn  zemřeli  pro  nic  za  nic.  S  tou  bolestí  bych  se  pak  musel  potýkat  do  konce  života.

Zde  jsou  nejpozoruhodnější  obrázky,  které  na  mě  vyskočily,  když  jsem  procházel  různé  sbírky  na  webu  The  Unwanted  Publicity  Intelligence  

webová  stránka.

I  kdyby  to  všechno  byl  nějakým  způsobem  propracovaný  podvod,  zahrnující  koordinované  úsilí  mezi  mnoha,  zdánlivě  nezávislými  hráči  –  o  

čemž  silně  pochybuji  –  kdokoli,  kdo  hraje  tuto  hru  a  krmí  mě  a  Bena  „dezinformacemi“,  je  ochoten  nás  všechny  zabít.

Opět  existují  naprosto  nevyvratitelné,  nepopiratelné  podobnosti  s  tím,  co  jsme  právě  viděli  od  Neila  Keenana  a  Udo  Pelkowského  –  a  co  mi  můj  

vlastní  zasvěcenec  popsal,  než  jsem  vůbec  viděl  obrázek.
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1928  Series  Wells  Fargo  Federal  Reserve  Bonds.  Všimněte  si  úmyslně  překlepů  u  položek  „Registrováno“  a  „Zabezpečeno“.
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Federální  rezervní  banka  Texasu  1934  Série  tří  bilionů  dolarů  dluhopisů  Box  -  čelní  pohled

Federální  rezervní  banka  v  Texasu  1934  Série  tří  bilionů  dolarů  dluhopisů  Box  -  vnitřní  pohled
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Zlatý  certifikát  Federálního  rezervního  systému  v  hodnotě  100  000  dolarů  –  z  „nechtěné  publicity“
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Jeden  miliardový  dluhopis  Clevelandské  federální  rezervní  banky  –  z  „nechtěné  publicity“
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Jeden  miliardový  dluhopis  Federální  rezervní  banky  –  z  „nechtěné  publicity“
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Sto  milionů  dolarů  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  východního  Chicaga  –  z  „nechtěné  publicity“
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Box  s  dluhopisy  Federální  rezervní  banky  v  Bostonu  1934  –  obsahující  250  dluhopisů  v  hodnotě  jedné  miliardy  dolarů
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Menší  Bond  Truhla  série  1934  --  Pohled  shora  dolů  na  interiér,  s  otevřeným  víkem

Série  Bond  Box  z  roku  1934
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Bond  Box  série  1934  --  Interiér

Hromady  krabiček  s  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  z  roku  1934  od  nechtěných  zpravodajských  informací
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Hromady  krabiček  s  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  z  roku  1934  od  nechtěných  zpravodajských  informací

500  milionů  dolarů  Chiang  Kai  Shek  Federal  Reserve /  dluhopisy  Citibank  z  „nechtěné  publicity“

(Všimněte  si  úmyslně  překlepu  "Rezerva"  na  přední  straně.)
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100  milionů  dolarů  JP  Morgan /  Federální  rezervní  systém  1934  Bond  Box  –  čelní  deska,  krabička  a  vnitřní  obsah
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JP  Morgan /  Boston  1934  Federal  Reserve  Gold  Certificate  Box  --  čelní  pohled
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JP  Morgan /  Boston  1934  Federal  Reserve  Gold  Certificate  Box  --  Pohled  shora  dolů
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Federální  rezervní  banka  Spojených  států  amerických."  A  tak  dále.)

Čelní  deska  zlatého  certifikátu  Federálního  rezervního  systému  JP  Morgan /  Boston  1934

(Všimněte  si  úmyslných  gramatických  chyb.  "Obsahuje  zlatý  certifikát  o  uložení  kovu."  "...pro  dvanáct  (12)
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JP  Morgan /  Boston  1934  Federal  Reserve  Interior  Certificate  of  Gold  Metal  Deposit

(Všimněte  si  úmyslné  chyby  v  první  větě:  "Obraz  pres.  Wilsona  Woodrowa"...  a  tak  dále.)
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Zlaté  certifikáty  JP  Morgan  --  Detailní  pohled

Detailní  pohled  na  zlatý  certifikát  Federálního  rezervního  systému  JP  Morgan /  Boston  1934
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Kromě  toho  článek  Bloomberg  zveřejnil  obrázky  dluhopisů,  které  byly  bolestně  zjevné  padělky  -  a  řekl,  že  v  tomto  podnikání  existuje  bohatý  
trh  pro  podvody,  což  je  nepochybně  pravda.

Bloomberg  News  zveřejnil  příběh,  který  přímo  pojmenoval  a  napadl  krádež  dluhopisů  za  134,5  miliardy  dolarů,  která  stojí  za  naším  
vyšetřováním.

KONTRAINTELIGENCE  Z  HLAVNÍCH  MÉDIÍ

Tyto  falešné  dluhopisy  však  byly  směšně  špatnými  napodobeninami  skutečné  věci.  Obrázek  amerického  dolaru  byl  očividně  
nafotografován,  ostatní  dluhopisy  jsou  vtip  a  truhly  také  vypadají  jako  blbost  ve  srovnání  s  tím,  co  jsme  právě  viděli  -  ale  tady  to  máte.

Zdálo  se,  že  jde  o  velký  „vražedný  výstřel“,  který  se  měl  objevit  v  mainstreamových  médiích  –  jako  protitah  k  této  žalobě.

Další  ohromující  potvrzení  přišlo  pouhých  dvanáct  dní  po  smrti  Davida  a  Mackieho  Hutzlerových  –  když  jsem  stále  horečně  pracoval  na  
dokončení  tohoto  vyšetřování.
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[Zajímavé  je,  že  tento  obrázek  byl  vložen  na  šířku  333  pixelů.]
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Chris  Estrella,  filipínský  sociální  pracovník,  říká,  že  v  lednu  2000  vyvedl  oddíl  pěti  nosičů  z  džungle  Mindanao  s  ošlehanou  železnou  a  
koženou  krabicí  napěchovanou  25  miliardami  amerických  vládních  dluhopisů  na  doručitele.

Velvyslanectví  v  Římě.  "Bylo  to  podezřelé,  tak  jsme  skočili  expresně  na  sever."

"Guardia  chytila  dva  Japonce,  jak  tají  dluhopisy  amerického  ministerstva  financí  na  falešném  dně  kufru  na  palubě  nákladního  vlaku,  který  se  
chystal  přejet  do  Švýcarska,"  říká  Gombar  a  kroutí  tužkou  za  stolem  v  USA

http://www.bloomberg.com/news/2012-01-18/no-one-knows-truth-about-300b-bonds-from-alleged-plane  crash.html

Bylo  to  16.  června  2009  a  Gombar  (65)  si  vzpomíná,  jak  obrací  oči  v  sloup  nad  zprávou,  kterou  prostřednictvím  svého  styčného  
důstojníka  v  Římě  doručila  italská  fiskální  policie  Guardia  di  Finanza.

PŘEČTĚME  SI  ČLÁNEK  SAMI

„Spojili  jsme  se  s  podsvětím  na  operaci  v  jižní  Itálii ,  když  se  ozvalo  volání,“  říká  zvláštní  agent  americké  tajné  služby  Robert  Gombar,  šéf  
agentury  Řím .  kancelář.

I  když  státní  cenné  papíry  byly  v  80.  letech  převedeny  z  papírové  do  elektronické  podoby  a  vláda  přestala  vydávat  dluhopisy  na  doručitele  v  
roce  1982,  říká  Gombar,  že  původ  falešných  dluhopisů  z  doby  před  druhou  světovou  válkou,  opatřených  Morgenthauovým  padělaným  
podpisem,  zůstává  návnadou  v  krabici  podvodníků.

Nebylo  to  poprvé,  co  se  z  Filipín  objevila  skrýš  falešných  amerických  dluhopisů.

„Těmto  dluhopisům  říkáme  hybridní  padělané  nástroje,  protože  neexistuje  nic  takového  jako  státní  dluhopis  v  hodnotě  500  milionů  
dolarů,“  vysvětluje  Gombar,  který  od  roku  1998  pronásleduje  globální  prsteny  s  vtipnými  penězi  z  římské  základny  tajné  služby.  to  
neexistuje."

Ponte  Chiasso

Ačkoli  místní  soudce  propustil  podezřelé  kvůli  nedostatku  důkazů  o  úmyslu  prodat  nebo  prokázat,  že  dvojice  byla  zapojena  do  výroby  toho,  
co  se  ukázalo  jako  kufr  falešných  dluhopisů,  byl  incident  již  pošesté,  kdy  italské  úřady  vyzvaly  Gombara.  ověřit  úlovek  něčeho,  co  vypadalo  

jako  pašované  americké  cenné  papíry.

Jako  většina  ostatních  případů,  i  tento  ukazoval  na  Asii:  Dva  podezřelí  Japonci  dorazili  do  Itálie  z  Filipín,  říká  Gombar.

Spočinuly  na  hromadách  certifikátů,  které  byly  údajně  vydány  Federální  rezervní  bankou  v  Atlantě  v  roce  1934  a  splatné  ve  zlatých  prutech.  
Na  bankovkách  byl  podpis  tehdejšího  ministra  financí  Henryho  Morgenthau  Jr....

Každá  krabice  ozdobená  Velkou  pečetí  Spojených  států  a  slova  „Federal  Reserved  Bond“  obsahovala  pět  zlatých  mincí  vyražených  s  portrétem  

George  Washingtona  na  jedné  straně,  říká  Estrella.

Hybridní  padělky

"Starší  z  kmene  Umayamnon  mi  řekli,  že  americké  letadlo  havarovalo  v  jejich  řece  ve  30.  letech  20.  století,"  říká  Estrella  (47)  mobilním  
telefonem  z  pěšiny  mezi  kmenovou  vesnicí  a  Davao,  největším  městem  na  filipínském  ostrově.  "Řeka  v  90.  letech  vyschla  a  domorodci  
vstoupili  do  letadla  a  našli  12  krabic,  které  obsahovaly  dluhopisy  za  300  miliard  dolarů."

To,  co  Gombar  našel  v  pohraniční  vesnici  Ponte  Chiasso,  byla  hromada  dluhopisů  na  doručitele  amerického  ministerstva  financí  z  roku  
1934  v  nominální  hodnotě  134  miliard  dolarů,  což  z  těchto  dvou  podezřelých  učinilo  v  té  době  čtvrtého  největšího  věřitele  americké  
vlády,  hned  za  Ruskem .  se  138  miliardami  USD  dluhu  USA  a  před  Velkou  Británií  se  128  miliardami  USD.
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Největší  americký  státní  dluhopis,  jaký  kdy  byl  vydán,  měl  nominální  hodnotu  10  milionů  dolarů,  říká  Gombarův  partner,  zvláštní  agent  Michael  

Giovanniello.  Jen  asi  105,4  milionu  dolarů  v  nesplacených  dluhopisech  na  doručitele  musí  být  inkasováno,  řekl

Autor  knihy  Unwanted  Publicity  Intelligence  se  nikde  na  svých  webových  stránkách  nesnažil  říci,  že  má  dluhopisy  na  prodej.  Ve  skutečnosti  jsem  

slyšel,  že  je  dost  zbídačený  a  jeho  život  byl  zničen  zveřejněním  svých  zjištění.

"Lidé  jsou  důvěřiví,"  říká  Gombar.  „Dokonce  i  ti,  kteří  pracují  ve  finančním  světě.  Dluhopisy  Morgenthau  z  roku  1934  zabavené  v  Ponte  Chiasso  v  

hodnotě  134  miliard  dolarů  byly  téměř  pětkrát  vyšší  než  americký  státní  dluh  v  tom  roce  ve  výši  27  miliard  dolarů.

Benjamin  Fulford  se  ani  jednou  nepokusil  profitovat  z  tohoto  příběhu  o  dluhopisech.  Ani  Udo  Pelkowski,  který  jasně  řekl,  že  nemá  žádný  finanční  

zájem  na  zveřejnění  svých  snímků.  Zasvěcenec,  který  mi  jako  první  řekl,  jak  dluhopisy  vypadají,  mě  ani  jednou  nepožádal  o  peníze.

UDĚLEJME  SI  V  TOM  JASNO...

POKRAČUJTE  K  ODDÍLU  PÁTÝ

Fiktivní  nástroje

„Jdou  do  velkých  extrémů  a  dávají  je  do  zastaralých  pokladniček  vycpaných  novinovými  výstřižky  z  30.  let.  Tisk  těchto  dluhopisů  a  vytvoření  podvodu  

zabere  spoustu  času  a  námahy.“

Když  zamíříme  do  páté  části,  pronikneme  ještě  více  do  podrobností  o  finanční  tyranii  -  prokazatelné  informace  o  tom,  jak  funguje,  a  co  je  

důležitější,  o  tom,  co  s  tím  můžeme  udělat.

...“Dluhopisy  jsou  dnes  téměř  vždy  americkými  státními  dluhopisy  z  30.  let  20.  století  a  padělky  se  staly  sofistikovanějšími,“  říká  Gombar.

Lhali.  Ukradli.  A  Keenanova  žaloba  má  absolutní,  nezvratný  důkaz  na  podporu  těchto  tvrzení.

"Velké  extrémy"

Nominální  hodnota  sady,  která  byla  zabavena  v  Chiasso,  Itálie  byla  134,5  miliardy.  Soubor  svěřený  Neilu  Keenanovi,  který  později  ukradl  Daniele  

Dal  Bosco,  čímž  došlo  k  podání  této  žaloby,  byl  celkem  144,5  miliardy.

Dračí  rodina  si  přeje  získat  zpět  ztráty  vzniklé  z  obou  sad  těchto  dluhopisů.  Bezcitné  mediální  dezinformace,  vyhrožování  smrtí  a  rituální  

vraždy  problém  Federálního  rezervního  systému  nevyřeší.

Tajná  služba  ročně  průměrně  kolem  100  případů  souvisejících  s  dluhopisy  a  jinými  fiktivními  nástroji  vede  k  asi  70  zatčením,  říká  zvláštní  agent  Edwin  

Donovan,  mluvčí  agentury  ve  Washingtonu.  Průměrná  roční  ztráta  obětí  je  asi  11  milionů  dolarů,  říká.

"Falešné  dluhopisy  jsou  oficiálně  označovány  jako  fiktivní  finanční  nástroje,"  říká  Giovanniello,  44.  „Padělané  finanční  nástroje  odrážejí  něco,  

co  skutečně  existuje.  Ať  tak  či  onak,  je  to  podvodný  plán,  který  nás  nesmírně  zajímá.“

Totéž  platí  s  Dračí  rodinou /  Kuomintangem,  která  vydala  dvě  různé  sady  dluhopisů,  které  odstartovaly  celý  tento  nepořádek  –  z  nichž  každý  měl  

hodnotu  přibližně  bilion  dolarů  ve  své  úrokové  zralosti.

říká.

Neil  Keenan  se  ode  mě  ani  jednou  nepokusil  vymámit  peníze  nebo  mi  říct,  že  můžu  "teď  vstoupit"  a  vydělat  peníze  na  těchto  dluhopisech,  jakmile  

vyjdou.  Ani  jsem  nebyl  schopen  najít  jediný  důkaz,  že  on  nebo  jeho  společníci  to  udělali  s  někým  jiným.
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Sekce  pět  –  Bretton  Woods  a  BIS
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Napsal  David  WilcockPátek,  13.  leden  2012  13:13

Vyšetřujeme  finanční  tyranii  –  v  celosvětovém  měřítku  –  a  to,  co  jsme  se  právě  dozvěděli  v  předchozích  čtyřech  částech,  
je  šokující.

Zdá  se,  že  80  procent  světového  bohatství  vydělává  „jádro“  1318  korporací,  které  zase  ovládá  pouze  147  společností.  75  
procent  těchto  společností  jsou  finanční  instituce  –  a  nejvyššími  společnostmi  na  seznamu  jsou  federální  rezervní  banky.

Federální  rezervní  systém  vytvořil  pro  své  vlastní  společnosti  v  letech  2007  až  2010  záchranné  balíčky  v  hodnotě  26  až  29  
bilionů  dolarů.  Vyplývá  to  z  jejich  vlastních  auditních  prohlášení  –  a  potvrdili  to  kongresmani  Spojených  států  a  významní  
finanční  analytici.

Média  byla  systematicky  skupována  a  kontrolována  touto  skupinou  –  v  celosvětovém  měřítku  –  což  znamená,  že  až  do  
vzestupu  internetu  většina  lidí  neměla  ponětí  o  tom,  co  se  skutečně  děje.

VĚCI  SE  SKUTEČNĚ  OHŘEJÍ

Tato  situace  nenastala  náhodou,  ani  „přirozenou  samoorganizující  se  složitostí“.  Je  to  výsledek  neuvěřitelně  
dobře  organizovaného  plánu  globální  kontroly  --  zakořeněného  ve  vysoce  okultních  praktikách.

O  této  ohromující  krádeži  nebyla  téměř  žádná  medializována.  To  vyžaduje  okamžitou,  soustředěnou  a  trvalou  reakci  –  
dokud  nenastane  skutečná  změna.
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Jak  si  mnozí  naši  komentátoři  všimli,  další  vyšetřovatelé  sledovali  stopu  mnohem  dále  v  čase  --

Zde  jsou  některé  další  citáty  Svali,  které  jsou  velmi  relevantní  pro  titulky  zpráv,  které  dnes  vidíme.  Mějte  na  paměti,  že  nevěřím,  že  tyto  
plány  budou  fungovat.  Jinak  bych  neriskoval  svůj  život,  abych  zveřejnil  toto  vyšetřování.

Bude  vytvořen  nový  systém  měnové  směny,  založený  na  mezinárodním  měnovém  systému  a  založený  mezi  egyptskou  Káhirou  a  
belgickým  Bruselem.  Skutečná  „jedna  světová  ekonomika“,  vytvářející  vytoužený  „jeden  světový  řád“,  se  stane  realitou….

Je  zřejmé,  že  pokud  budou  zasvěcenci  Federálního  rezervního  systému  skutečně  poraženi,  budeme  v  důsledku  toho  stále  
muset  vytvořit  nový  finanční  systém.

Korelace  mezi  Svaliho  novodobým  svědectvím  a  naším  historickým  výzkumem  je  naprosto  jednoznačná.

Prozkoumali  jsme  ohromující  nové  svědectví  od  Svali  –  ženy,  která  tvrdí,  že  utekla  ze  stejné  skupiny  v  moderní  době,  a  napsala  o  nich  
stovky  stran  velmi  podrobných,  technických  a  občas  extrémně  znepokojivých  informací.

Tento  plán  jsme  vysledovali  až  do  roku  1700,  s  úžasným  vzestupem  rodiny  Rothschildů  z  chudoby  a  temnoty  do  světové  kontroly.

Iluminátští  bankovní  vůdci,  jako  jsou  Rothschildové,  Van  derBiltové,  Rockefellerové,  Carnegieové  a  Mellonové,  jako  příklady,  se  odhalí  a  
nabídnou  „záchranu“  zmítající  se  světové  ekonomiky.

STOVKY  LET  VÝROBY

„ILUMINATI“  EXISTUJÍ  JEŠTĚ  DNES

To  způsobí  všeobecnou  finanční  paniku,  ke  které  dojde  současně  po  celém  světě,  protože  iluministé  pevně  věří  v  ovládání  lidí  
prostřednictvím  financí…

Bavorská  vláda  nakonec  odhalila  a  vyhnala  Ilumináty  –  ale  to  je  nezastavilo.  Pouze  je  to  donutilo  přestěhovat  se  jinam,  například  do  Itálie,  
protože  pokračovali  ve  vývoji  a  realizaci  svých  plánů.

Většina  lidí  bude  zadlužena  federální  vládě  prostřednictvím  bankovních  a  kreditních  karet  atd.  Vlády  všechny  dluhy  okamžitě  odvolají,  ale  
většina  lidí  nebude  schopna  splácet  a  bude  v  bankrotu.

Ilumináti  pocházejí  z  Bavorska  (nyní  součást  Německa)  koncem  18.  století  –  a  velmi  pravděpodobně  je  financovali  Rothschildové  a  další  
mocné  bankovní  rodiny.

Ilumináti  nejprve  naplánovali  finanční  kolaps,  díky  kterému  bude  velká  deprese  vypadat  jako  piknik.

K  tomu  dojde  prostřednictvím  manévrování  velkých  bank  a  finančních  institucí  světa,  prostřednictvím  manipulace  s  akciemi  a  změn  
úrokových  sazeb.

Většina  zednářů  si  nebyla  a  stále  není  vědoma  toho,  že  celý  jejich  řád  vytvořila  jiná,  mnohem  tajnější  skupina.  Tito  skrytí  zasvěcenci  
si  vybrali  jméno  „Illuminati“  –  což  znamená  „Osvícení“.

Zednářský  řád  byl  vybudován  koncem  18.  století  –  zjevně  proto,  aby  poskytl  přední  organizaci  pro  realizaci  tohoto  plánu  globální  
kontroly.  Muži,  kteří  to  mysleli  dobře,  byli  přivedeni  do  světa,  ve  kterém  bylo  tajemství  vynucováno  pod  trestem  smrti.

ml

například  prostřednictvím  templářských  rytířů  a/nebo  Vatikánu.

http://web.archive.org/web/20030810094231/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/10/chapter03.ht
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Věděli,  že  musí  odstranit  většinu  světového  zlata  a  pokladů  z  otevřeného  trhu  –  takže  žádná  alternativní  měna  krytá  zlatem  jim  nemohla  nabídnout  

žádnou  konkurenci.

3.  Vzdělávací  systém

Jak  mohli  bankéři  Federálního  rezervního  systému  připravit  půdu  pro  skutečně  „globální  ekonomický  kolaps“,  který  by  jim  
dal  šanci  zmocnit  se  kontroly  nad  planetou  v  „Novém  světovém  řádu“?

1.  Média

2.  Bankovní  systém

případ.

Pokud  však  dojde  k  hromadnému  zatýkání,  jak  navrhoval  Benjamin  Fulford  a  další,  pravda  se  může  stát  zcela  nevyhnutelnou.  Přílivová  vlna  

potlačených  znalostí  se  stane  veřejnou  doménou  v  podnikových  médiích  –  poprvé  v  historii.

V  současnosti  Ilumináti  tiše  a  skrytě  podporují  svůj  plán  převzetí  svými  cíli  infiltrace:

Čerpal  jsem  téměř  výhradně  z  málo  známých,  médii  potlačovaných  vědeckých  objevů  z  důvěryhodných  doktorandů,  abych  vytvořil

ml

Ve  své  převratné  nové  knize  The  Source  Field  Investigations  jsem  předložil  bezprecedentní  množství  informací  odhalujících,  do  jaké  míry  byly  vědy  

zmanipulovány  a  překrouceny  –  zjevně  přímým  záměrem.

http://web.archive.org/web/20030810094231/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/10/chapter03.ht

6.  Kostely

V  současné  době  pracují  a  posledních  několik  set  let  pracují  na  převzetí  těchto  šesti  oblastí.

Jak  pokračujeme  z  výše  uvedeného  úryvku  Svali,  zjišťujeme,  že  existuje  šest  klíčových  oblastí,  na  které  se  Ilumináti  zaměřují  k  infiltraci  –  aby  si  

snad  zajistili,  že  jejich  plány  uspějí.

5.  Vědy

ŠEST  KLÍČOVÝCH  OBLASTÍ,  NA  KTERÉ  SE  ILUMINATI  CÍLELI  INFILTOVAT  A  PŘEVZÍT  VLÁDNUTÍ

Aby  měli  světové  vůdce  za  sebou,  museli  utkat  přesvědčivý  příběh  –  a  nabídnout  jim  působivě  vypadající  dluhopisy  Federálního  
rezervního  systému  v  lesklých  bronzových  krabicích  naskládaných  do  „truhel  s  pokladem“,  výměnou  za  všechno  skutečné  
bohatství.

4.  Vláda,  místní  i  federální
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Dohromady  je  to  velmi  působivá  mozaika  –  a  odhaluje,  že  všechny  jevy  spojené  s  UFO  a  sci-fi  jsou  dosažitelné  –  a  vědecky  podložené.

Toto  vyšetřování  Corneliuse  B,  zveřejněné  na  webových  stránkách  Henryho  Makowa,  odhaluje,  že  Charles  Darwin  pocházel  ze  zednářské  
rodiny.  Dodnes  je  jakékoli  zpochybňování  darwinovské  evoluce  rozbíjeno  médii.

I  když  neexistuje  žádný  [přímý]  důkaz,  že  Darwin  byl  zednář,  muži  v  jeho  rodině  byli  svobodní  zednáři,  stejně  jako  jeho  blízcí  kolegové  a  
přátelé.

DARWIN  POCHÁZEL  ZE  ZEDNÁŘSKÉ  RODINY

"Většina  vzdělaných,  racionálně  uvažujících  lidí  zjistí,  že  je  téměř  nemožné  uvěřit,  že  debata  o  darwinismu  prostřednictvím  
mainstreamových  novin  a  hlavních  televizních  kanálů  je  zakázána.  Pořád  je  pro  mě  těžké  uvěřit,"  píše  Milton.

Navíc  můžeme  zcela  rozbít  darwinovský  model  „náhodné“  evoluce  ve  prospěch  energeticky  řízeného  modelu.  Tento  model  nemá  nic  
společného  s  kreacionismem  a  není  náboženské  povahy.

Darwinismus,  teorie  „přirozeného  výběru  a  přežití  nejschopnějších“,  má  pro  Ilumináty  zásadní  význam.  Víme  to,  protože,  jak  vysvětluje  
Richard  Milton  ve  svém  článku  „Darwinismus  –  zakázaný  předmět“,  veřejná  debata  o  darwinismu  je  zakázána.

To  zahrnuje  mimo  jiné  pozoruhodné  léčebné  technologie,  gravitační  stínění,  „volnou  energii“,  teleportaci  a  cestování  časem.

http://www.henrymakow.com/was_darwin_an_instrument_of_th.html
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Jméno  Charlese  Darwina  se  na  seznamech  Lóže  neobjevuje,  ale  je  velmi  možné,  že  byl  také  zednářem....

Smith  svou  vizí  ekonomiky  zavedl  zničení  sociálních  vazeb  --  sousedství,  obchodních  korporací  s  jejich  prastarou  
solidaritou,  vzájemné  pomoci  a  reciprocity.

Mám  v  úmyslu  přímo  pracovat  na  tom,  aby  se  tyto  technologie  staly  realitou,  jakmile  bude  finanční  tyranie  poražena.

TITO  LIDÉ  NEJSOU  NEGATIVNÍ

Sir  Francis  Darwin,  (1786-1859),  lékař  a  cestovatel,  bratr  otce  Charlese  Darwina,  se  v  roce  1807  stal  zednářem  v  Tyrian  
Lodge,  č.  253,  v  Derby.

Podle  Smithe  každý  jedinec  neustále  hledá,  jak  uspokojit  své  vlastní  zájmy,  co  nejlépe  využít  svůj  kapitál  a  lépe  prodat  
svou  práci.

Nastolení  vztahu  „skutečné  soutěže“  všech  soukromých  zájmů  na  „volném  trhu“  by  vedlo  k  „největšímu  bohatství  a  
štěstí  pro  všechny“....

Jakmile  bude  tato  skupina  poražena,  okamžitě  zdědíme  bohatství  technologie,  která  je  tak  pokročilá,  že  jsme  sotva  
snili,  že  by  to  bylo  možné.  Více  než  1  000  akademických  referencí  dokazuje  případ  ve  Source  Field  Investigations.

Před  příchodem  do  Derby  v  roce  1788  se  Dr.  Erasmus  Darwin  (1731-1802),  lékař  a  biolog,  dědeček  Charlese,  stal  
zednářem  v  lóži  Cannongate  Kilwinning,  č.  2,  ve  Skotsku.

Národy." (1776)

Věřím,  že  porážka  Finanické  tyranie  je  velmi  zásadní,  aby  nám  pomohla  dosáhnout  našeho  dalšího  velkého  pokroku  -  
v  každém  aspektu  civilizace,  včetně  vědy.

Darwinův  „přirozený  výběr“  a  „neviditelná  ruka  trhu“  Adama  Smithe  v  „Bohatství

V  The  Source  Field  Investigations  předkládám  množství  vědeckých  důkazů,  že  lidstvo  je  stále  v  aktivním  procesu  
evoluce.  Nikdo  není  zvyklý  takto  uvažovat,  protože  samotná  diskuze  byla  zcela  potlačena.

Stephen  Jay  Gould  ve  své  eseji  „The  Structure  of  Evolutionary  Theory“ (2004)  nachází  silnou  příbuznost  mezi

Smithova  konkurence  na  volném  trhu  odpovídá  Darwinovu  přežití  nejschopnějších.  Zbytek  populace  se  stává  na  jedno  
použití,  a  proto  musí  nakonec  zmizet  -  nebo  může  být  zlikvidován  podle  libosti.

Tato  diskuse  je  zcela  mimo  rozsah  našeho  současného  vyšetřování  -  ale  rozsáhle  jsem  o  tom  psal  v  jiných  článcích  na  
divinecosmos.com.  Moje  kniha  je  k  dispozici  online  a  v  mnoha  knihkupectvích  –  v  pevné  vazbě,  elektronické  knize  a  
audio  formátu.

http://www.henrymakow.com/was_darwin_an_instrument_of_th.html

Dr.  Stephen  Jay  Gould  si  všiml  silného  spojení  mezi  filozofiemi  Smithova  „Bohatství  národů“,  které  je  v  tomto  
výzkumu  velmi  důležité,  a  Darwinovou  evoluční  teorií.

Všechny  tyto  vztahy,  které  obohacovaly  společenskou  strukturu  a  kvalitu  života,  byly  zredukovány  na  představy  
chladného  osobního  zájmu,  sobectví  a  touhy  po  penězích....

Neexistuje  žádný  snadno  zřejmý  způsob,  jak  zjistit,  zda  se  tito  lidé  zabývají  něčím  negativním.

PŘÍMÉ  SPOJENÍ  MEZI  DARWINSKOU  EVOLUCÍ  A  „BOHATSTVÍM  NÁRODŮ“  ADAM  SMITH

Tato  ideologie  podkopala  tradiční  vzájemnou  pomoc  a  pomoc  mezi  členy  jedné  rodiny.

Svali,  náš  novodobý  informátor  Iluminátů,  také  velmi  důležitý  bod  o  tom,  jak  se  členové  této  skupiny  objevují  v  
každodenním  životě.
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Kdybyste  je  potkali  osobně,  pravděpodobně  byste  si  okamžitě  oblíbili  kohokoli  z  těchto  inteligentních,  verbálních,  sympatických,  
až  charismatických  lidí.

NA  ŘEŠENÍ  JE  DOST  NADĚJE

Světovým  vůdcům  to  bylo  předloženo  jako  „důkaz“,  že  zlatý  standard  musí  být  odstraněn,  aby  mohl  být  světový  mír.

Téměř  o  století  později  Guiseppe  Mazzini,  hlava  evropského  zednářství,  a  Albert  Pike,  hlava  amerického  zednářství,  vytvořili  plán  na  tři  
světové  války,  které  měly  za  cíl  ovládnout  planetu.

ml

Rozsah  problému  je  mnohem  větší,  než  si  většina  lidí  přeje  myslet.

V  důsledku  toho  popírání  –  ze  strachu  –  poskytlo  této  skupině  a  jejím  operacím  vynikající  krytí.

Bohatství  národů,  786stránkový  „manifest“  Adama  Smithe,  byl  publikován  v  roce  1776  –  ve  stejném  roce  jako  založení  Iluminátů.

http://web.archive.org/web/20030810094231/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/10/chapter03.ht

Věřím,  že  je  důležité,  abychom  to  všechno  viděli,  protože  to  odhaluje,  že  v  našem  světě  existuje  velká  nemoc.

CELOSVĚTOVÝ  ZLATÝ  ÚDRŽBA

Uvedeme  také  dvě  znepokojivé  fotografie  přímo  z  nitra  toho,  co  vypadá  jako  rituální  místo  na  velmi  vysoké  úrovni.

Je  velmi  důležité,  abychom  tyto  hrdiny  podporovali  a  chránili,  když  to  dělají  –  stejně  jako  první  Američané  podporovali  všechny,  
kteří  vystoupili  v  protizednářské  revoltě.

V  této  sekci  uvedeme  ještě  více  důkazů  o  informátorech  Iluminátů  –  včetně  dokumentů,  které  se  zřídkakdy  objevují.

Během  několika  let  opustilo  Řád  90  procent  všech  zednářů  –  45  000  z  50  000  členů,  včetně  každé  jednotlivé  lóže  v  severních  státech.

V  praxi  to  znamená,  že  rozšířené  nepokoje  v  rámci  moderních  Iluminátů  znamenají,  že  jakékoli  významné  povstání  proti  
nim  by  se  mohlo  exponenciálně  znásobit  během  několika  dní  –  jakmile  si  členové  uvědomí,  že  se  skutečně  mohou  dostat  ven.

JE  VELKÁ  NEMOC

K  podobné  historické  události  došlo  ve  Spojených  státech,  počínaje  zednářskou  vraždou  Williama  Morgana  v  roce  1826.

Žádný  z  iluministů,  které  jsem  znal,  neměl  ve  svém  denním  životě  nelaskavou  nebo  zlou  osobu  –  ačkoli  někteří  byli  dysfunkční,  například  
byli  alkoholici….

mnoho  let.

Toto  je  jejich  největší  krytí,  protože  často  očekáváme,  že  se  velké  zlo  „objeví“  zlem,  v  čele  s  mediálním  zobrazováním  zla,  které  způsobuje  
změny  ve  tváři  a  chování  lidí  nebo  je  označuje  jako  biblického  Kaina.

Snad  nejvýznamnějším  aspektem  Svaliho  odhalení  je  pochopení,  že  většina  lidí  v  této  skupině  by  odešla  v  „hromadném  exodu“,  kdyby  
viděli  příležitost  uniknout  –  a  žít.

Jejich  plán  byl  sepsán  a  dokončen  v  roce  1871  –  a  veřejně  vystaven  v  Knihovně  Britského  muzea.
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Díky  mnoha  zasvěceným  nyní  víme,  že  vůdci,  kteří  se  vzdali  svého  zlata  a  pokladu  a/nebo  je  násilně  ukradli  ze  svých  zemí,  dostali  
výměnou  za  svá  aktiva  bronzové  krabice  naplněné  dluhopisy  Federálních  rezerv.

Neudělali  to  dobrovolně.  Zdá  se,  že  byli  zavražděni  -  aby  mi  vyhrožovali,  že  opustím  toto  vyšetřování.

Poté,  co  jsem  uvolnil  část  čtyři  tohoto  vyšetřování,  mi  Keith  Scott  prozradil,  že  Federální  rezervní  systém  pokračuje  ve  vydávání  
dluhopisů  řady  1934  až  do  současnosti.

Mírné  změny  designu  na  hrudi  jsou  proto  naprosto  rozumné  –  a  mohou  dokonce  pomoci  přesvědčit  lidi,  že  dluhopisy  jsou  padělané,  
pokud  se  někdy  dostanou  na  veřejnost.

Klíčovým  cílem  těchto  dvou  válek  bylo  zabavit  většinu  zlata  a  pokladů  na  světě.  Tento  aspekt  plánu  nebyl  přímo  zapsán  do  plánů  
Mazziniho  a  Pikea  -  protože  znalosti  byly  příliš  citlivé.

Tři  ze  čtyř  zdrojů  –  Neil  Keenan,  Udo  Pelkowski  a  „Unwanted  Publicity  Intelligence“  –  poskytly  obrázky  dluhopisů.  Všechny  byly  téměř  
totožné.

David  Hutzler  a  jeho  syn  Mackie  velmi  pravděpodobně  položili  život  za  to,  abychom  viděli  dluhopisy  z  webu  Unwanted  Publicity.

Jedna  z  truhel  s  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému,  kterou  jsme  viděli  ve  čtvrté  části,  měla  nahoře  něco,  co  vypadá  jako  
písmo  Microsoft  Windows  Arial.  To  zjevně  představovalo  další  problém.

Když  to  připočteme  k  celkové  váze  informací  –  z  nichž  některé  jsme  ještě  podrobně  neprozkoumali  –  nenechává  to  žádné  pochybnosti  
o  tom,  že  první  a  druhá  světová  válka  byla  záměrně  zorganizovaná  a  zkonstruovaná.

a  jak  vypadaly  --  za  dva  týdny.

Počátkem  ledna  2012  zveřejnila  agentura  Bloomberg  News  článek,  který  tvrdil,  že  všechny  tyto  obrázky  dluhopisů  Federálního  
rezervního  systému  jsou  falešné.  Tento  článek  byl  vydán  právě  ve  chvíli,  kdy  jsme  končili  naše  vyšetřování  –  a  načasování  bylo  
přinejmenším  podezřelé.

Čtyři  různé  zdroje,  každý  zcela  nezávislý,  mi  poskytly  úplně  stejné  informace  o  těchto  dluhopisech  --

DEZINFORMACE

Mnoho  obrázků  dluhopisů,  které  jste  právě  viděli  ve  čtvrté  části,  nebylo  nikdy  předtím  zveřejněno.  Klikněte  sem,  pokud  jste  ještě  nečetli  
novou  sekci  čtvrtou  –  a  běžte  se  podívat  sami.

Výsledkem  je,  že  truhly  a  vazby  často  vypadají  docela  drsně,  když  jsou  vykopány  ze  země.

Kromě  toho  se  Federální  rezervní  systém  postaral  o  to,  aby  obsahoval  záměrné  chyby  v  pravopisu,  gramatice  a  interpunkci,  takže  
pokud  by  někdo  dluhopisy  někdy  ukradl,  mohly  být  odepsány  jako  padělky.

NIKDY  NEBYLO  ZVEŘEJNĚNO

Pokud  by  byla  známa  pravda  a  zlato  by  bylo  odhaleno,  zničilo  by  to  Finanční  tyranii.

Vůdci,  kteří  dostali  tyto  truhly  s  dluhopisy,  byli  výslovně  instruováni,  aby  je  zakopali  pod  zem  –  kde  je  bez  výslovných  pokynů  nikdy  
nemohli  najít  ani  ukrást.

Hodnota  těchto  dluhopisů  je  mnohem,  mnohem  větší  než  množství  peněz  v  legitimní  světové  ekonomice.  To  je  část  toho,  proč  
bylo  tajemství  tak  žárlivě  střeženo.

To  vše  mě  inspirovalo  k  mnohem,  mnohem  důkladnější  práci,  než  jsem  si  plánoval.

Důvod,  proč  jsou  tyto  dluhopisy  stále  vydávány,  je  jednoduchý.  Jak  cena  zlata  roste,  původní  vlastníci  zlata  požadovali,  aby  bylo  vytištěno  
více  dluhopisů  –  aby  odpovídaly  plné  hodnotě  jejich  „vkladů“.
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Kevin  M.  Warsh,  bývalý  člen  rady  guvernérů  Federálního  rezervního  systému,  přišel  26.  ledna  2012  s  výbušnými  novými  informacemi  –  
na  Stanfordském  univerzitním  institutu  pro  výzkum  hospodářské  politiky.

Navíc,  pokud  by  se  někdy  skutečně  pokusili  tyto  dluhopisy  zpeněžit,  mělo  by  to  smrtelné  následky.

BÝVALÝ  ČLEN  FEDERÁLNÍ  REZERVNÍ  RADY  GUVERNÁŘŮ  fouká  na  píšťalku

Země,  které  odevzdaly  své  zlato,  jsou  velmi  rozrušené  z  toho,  že  sliby  nebyly  dodrženy.

Zatímco  o  zlatě  neřekl  nic  explicitně,  zdálo  se,  že  se  Warsh  dost  přiblížil  pozorování  vašeho  tajemníka/pokladníka  před  téměř  čtyřmi  
lety,  že  už  neexistují  žádné  trhy,  pouze  intervence  centrální  banky.  (Viz  http://www.gata.org/node/6241.)

To  je  možná  jediný  největší  důvod,  proč  došlo  k  tak  neuvěřitelnému  úsilí  stlačit  cenu  zlata.  To  bylo  dobře  zdokumentováno  Gold  Anti-Trust  
Action  Committee  na  gata.org.

2009.pdf),  dodal,  že  Fed  se  snaží  udělat  příliš  mnoho  a  zbytek  vlády  nestačí  k  povzbuzení  hospodářského  růstu.

Warsh,  který  během  soudního  sporu  GATA  o  svobodu  informací  s  Fedem  v  roce  2009  prozradil,  že  centrální  banka  má  tajné  dohody  o  
swapování  zlata  se  zahraničními  bankami  (http://www.gata.org/files/GATAFedResponse-09-17-

Každý  dluhopis  byl  ve  své  nominální  hodnotě  miliarda  dolarů .  Všechny  obrázky,  které  se  chystáte  vidět,  jsou  ze  soudního  sporu,  
který  vyústil.

Tento  vliv  je  zvláště  patrný,  řekl  Warsh,  s  nákupem  vládních  dluhopisů  Fedem,  který  investorům  znemožnil  používat  ceny  dluhopisů  k  
tomu,  aby  se  dozvěděli  cokoli  o  trzích.

To  jsem  si  uvědomil  až  po  vydání  čtvrté  části.  Tato  žaloba  se  objevila  předtím ,  než  byly  na  internetu  zveřejněny  dluhopisy,  které  jsem  
dostal  od  Keenana,  a  dluhopisy,  které  dostal  Beckow  od  Pelkowského  –  a  přesto  je  mezi  nimi  naprostá,  nepopiratelná  podobnost.

Nyní  by  to  všechno  mělo  vypadat  a  znít  velmi  povědomě.  Joseph  Riad  získal  tři  „zapečetěné  a  certifikované  bronzové  krabice“,  které  
obsahovaly  celkem  750  miliard  dolarů  v  dluhopisech  Federálního  rezervního  systému  –  od  zástupce  jihoafrické  vlády.

Centrální  banky  nyní  tak  silně  ovlivňují  ceny  aktiv,  že  investoři  nejsou  schopni  zjistit  tržní  hodnoty,  řekl  dnes  večer  Stanford  University  
Institute  for  Economic  Policy  Research  bývalý  člen  rady  guvernérů  Federálního  rezervního  systému  Kevin  M.  Warsh.

http://www.gata.org/node/10927

Kromě  soudního  sporu  Dračí  rodina /  Neil  Keenan /  Keith  Scott,  o  kterém  jsme  diskutovali,  se  23.  prosince  2011  objevil  další  zajímavý  
soudní  spor.  --  přesně  měsíc  po  Keenanově  obleku  --  to  vrhá  ještě  více  světla  do  našeho  příběhu.

Warsh  odhalil,  že  cena  zlata  je  přísně  kontrolována  centrálními  bankami.  Pokud  by  se  legitimní  poptávka  po  zlatě  promítla  do  jeho  aktuální  
ceny,  byla  by  téměř  jistě  mnohem  vyšší.

VÝZNAMNÉ  ODHALENÍ  POTLAČOVANÉ  PRAVDY
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Zde  je  výňatek  ze  zpravodajství  Courthouse  News  Service  o  tomto  fascinujícím  příběhu.

Courthouse  News  Service  o  této  velmi  reálné  žalobě  informovala  krátce  poté,  co  byla  podána.  Joseph  Riad  zjevně  věnoval  roky  svého  
života  a  nevyčíslitelné  množství  peněz  na  právních  poplatcích,  aby  připravil  tento  15  miliardový  soudní  proces  proti  vládě  Spojených  
států.

Podivný  příběh  miliard  v  amerických  dluhopisech

Joseph  Riad  tvrdí ,  že  15  dluhopisů  pochází  ze  tří  velmi  vzácných  „zapečetěných  a  certifikovaných  bronzových  krabic“,  z  nichž  každá  obsahuje  245  
dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  z  roku  1934  v  hodnotě  1  miliardy  dolarů.

JOSEPH  RIAD'S  ŽALOBA  ZAHRNUTÁ  NA  SOUDU  ZPRAVODAJSTVÍ

PHILADELPHIA  (CN)  -  Muž  z  předměstí  Philadelphie  tvrdí,  že  má  v  bance  za  městem  schováno  735  dluhopisů  Federálního  rezervního  
systému  v  hodnotě  1  miliardy  dolarů  a  že  dalších  15  mu  ještě  musí  vrátit  zákeřný  agent  z  ministerstva  vnitřní  bezpečnosti.

"Čestné  prohlášení  o  nákupu"  se  všemi  obrázky  je  zde:  http://
www.courthousenews.com/2011/12/23/RiadAffidavit.pdf

http://www.courthousenews.com/2011/12/23/42507.htm

Stížnost  si  můžete  stáhnout  a  přečíst  si  ji  zde:  http://
www.courthousenews.com/2011/12/23/PhillyBonds.pdf

[DW:  To  byla  malá  chyba.  Každá  krabice  obsahuje  250  dluhopisů,  ale  15  ze  750  bylo  ukradeno  DHS.]
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I  když  se  v  minulosti  objevily  zprávy  o  falešných  miliardových  dluhopisech,  Riad  tvrdí,  že  jeho  dluhopisy  jsou  pravé  a  že  
několik  odborníků  toto  tvrzení  podporuje.

Riad  žaloval  Spojené  státy  o  15  miliard  dolarů  u  federálního  soudu.

[DW:  Ve  skutečnosti  nebylo  praktické  zlato  přesouvat,  protože  bylo  uloženo  „na  zálohu“  u  bank  Federálního  rezervního  
systému  po  celém  světě.]

Miliardové  dluhopisy  údajně  používala  vláda  pro  účely  řízení  dluhu  ve  30.  letech  20.  století,  kdy  fyzický  přesun  měny  nižší  
nominální  hodnoty  nebo  zlata  byl  nepraktický.

268

Machine Translated by Google



Podle  toho,  čemu  říká  Čestné  prohlášení  z  Procurement,  podané  jako  exponát  k  jeho  stížnosti,  Riad  tvrdí,  že  krabice  se  staly  jeho  
kolaterálem  za  více  než  76  000  dolarů  v  půjčkách,  které  poskytl  na  "pověření  jihoafrické  vládě."

Riad  poprvé  získal  dluhopisy  v  roce  2006.  Pokud  si  projdete  a  přečtete  veškerou  dokumentaci,  uvidíte,  že  Riad  odvedl  ohromující  
množství  práce,  aby  dokázal,  že  tyto  dluhopisy  jsou  skutečné  –  včetně  setkání  s  vládními  agenty.

Mohlo  to  být  provedeno  záměrně  –  možná  proto,  že  dluhopisy  byly  v  první  řadě  ukradeny  a  zástupce  věděl,  že  je  nelze  proplatit,  
aniž  by  byl  zabit  –  a  proto  byly  bezcenné.

RIAD  PŘICHÁZÍ  DO  KONTAKTU  S  VLÁDNÍMI  AGENTY,  KTEŘÍ  POTVRZUJÍ,  ŽE  DLUHOPISY  JSOU  SKUTEČNÉ

Ale  žádná  federální  agentura  je  nevykoupí,  říká,  navzdory  „rozsáhlému  a  vyčerpávajícímu  důkazu  o  pravosti  dluhopisů“.

Tato  krádež  však  nyní  vedla  k  soudnímu  sporu,  který  nám  pomáhá  prolomit  celý  příběh.

Může  se  zdát  poněkud  směšné,  že  představitelé  jihoafrické  vlády  dali  Josephu  Riadovi  750  miliard  dolarů  v  dluhopisech  jako  
zástavu  za  půjčku  ve  výši  76  000  dolarů.
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Riad  říká,  že  jeho  dluhopisy  jsou  skutečným  obchodem  a  že  to  tajná  služba  naznačila.

http://www.courthousenews.com/2011/12/23/42507.htm

NÁVŠTĚVA  Z  TAJNÉ  SLUŽBY

Jak  tento  ohromující  soudní  proces  pokračuje,  zjišťujeme,  že  žalobce  byl  kontaktován  tajnou  službou,  která  mu  řekla,  
že  dluhopisy  jsou  skutečně  skutečné  –  a  chtěla  mu  pomoci  vrátit  je  zpět  do  systému.
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Agenti  ho  odkázali  na  úředníka  Úřadu  pro  veřejný  dluh  (BPD),  ale  když  Riad  kontaktoval  úřednici  BPD  Donnu  Ayersovou,  podle  stížnosti  
„kategoricky  popřela  existenci  dluhopisů,  jako  jsou  dluhopisy  žalobce“.

V  tomto  bodě  se  příběh  stává  ještě  zajímavějším.

Ayers  ho  odrazil  zpět  k  agentům,  kteří  "kontrolovali  žalující  dluhopisy,  přezkoumali  doprovodné  znalecké  posudky  a  provedli  svá  
vlastní  hodnocení  a  testy,  aby  učinili  svůj  vlastní  názor  na  pravost  žalujících  dluhopisů,"  říká  Riad.

Další  vládní  agent  -  tentokrát  z  ministerstva  pro  vnitřní  bezpečnost  -  se  zapojil,  potvrdil,  že  dluhopisy  jsou  skutečné,  a  pak  skončil  s  
útěkem  v  hodnotě  15  miliard  dolarů.

Agenti  poté  kontaktovali  Ayersovou  „a  informovali  ji,  že  žalobce  dokončil  příslušné  a  požadované  prověření  a  ověření  Dluhopisů  a  že  
splacení  uvedených  dluhopisů  spadá  do  působnosti  BPD,  protože  Dluhopisy  byly  nesplacené  státem  vydané  cenné  papíry/dluhy,  “  podle  
stížnosti.

http://www.courthousenews.com/2011/12/23/42507.htm

Agent  ODDĚLENÍ  VNITŘNÍ  BEZPEČNOSTI  KRADNE  15  MILIARD  DLUHOPISŮ

V  polovině  roku  2008  tuto  agenturu  kontaktoval  a  poté  se  podle  své  stížnosti  setkal  se  dvěma  agenty  tajné  služby  v  právnické  
kanceláři  svého  tehdejšího  právníka  v  Houstonu.

Riad,  který  s  BPD  nenašel  štěstí,  říká,  že  pokračoval  ve  svém  úsilí  o  "repatriaci  dluhopisů  americkému  ministerstvu  financí,  s  jeho  
záměrem  pomoci  snížit  nesplacené  americké  dluhy."
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Během  svého  pátrání  se  setkal  s  Nickolausem  Jonesem,  agentem  ministerstva  pro  vnitřní  bezpečnost,  který  byl  
odhodlaný  získat  dluhopisy  „podvodně“,  říká  Riad  ve  své  stížnosti.

Gibson  byl  „údajný  britský  finanční  konzultant,  který  tvrdil,  že  má  zkušenosti  s  repatriací  amerických  vládních  dluhopisů  
s  vysokou  nominální  hodnotou...

Riad  říká,  že  se  o  agentu  Jonesovi  dozvěděl  od  muže,  který  si  říkal  Neil  Gibson.

„[Gibson]  žalobci  zastupoval,  že  má  smlouvu  s  americkou  vládou  na  dokončení  takových  transakcí  a  že  v  minulosti  takové  
projekty  jménem  vlády  USA  úspěšně  řešil,“  uvádí  se  ve  stížnosti….
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Stížnost  pokračuje:  „Přibližně  ve  stejnou  dobu  odeslal  agent  Jones  žalobci  a  panu  Oxfordovi  e-maily,  v  nichž  požadoval,  aby  mu  byly  

předány  tři  (3)  bronzové  krabice  žalobce  a  zbývajících  sedm  set  třicet  pět  (735)  dluhopisů  a  podpůrné  dokumenty.  ihned.

[Všimněte  si  záměrně  špatné  gramatiky:  „tyto  FEDERAL  RESERVE  BOND...  FEDERAL  RESERVE  BANK“,  slovo  „BACK  UP“  a  fráze  „jsou  plně  zaručeny  

US  TREASURY“.]

Riad  říká  Jones  mu  řekl,  že  svou  analýzu  dluhopisů  může  sdílet  pouze  s  federálním  agentem,  který  má  dostatečně  vysokou  úroveň  prověřování,  

což  „náhodou“  Riadův  odborník  na  dluhopisy  Kermit  Harmon,  bývalý  bezpečnostní  ředitel  Dallas  Federal  Reserve  Bank,  měl….

Certifikát  banky  Federal  Reserve  Bank  of  Atlanta  Bank.
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Na  radu  pana  Oxforda  žalobce  ignoroval  požadavky  a  hrozby  agenta  Jonese.

Keith  Scott  mimochodem  citoval  z  charty  BIS  v  e-mailu,  který  mi  poslal  -  právě  když  jsem  se  připravoval  na  zveřejnění  této  části  vyšetřování.

Kvůli  neetickým  a  nejistým  okolnostem  kolem  agenta  Jonese  se  však  žalobci  a  panu  Oxfordovi  zdálo,  že  se  agent  Jones  pokouší  vyděsit  
žalobce,  aby  si  zajistil  osobní  vlastnictví  dluhopisů  a  bronzových  krabic.

Ačkoli  tyto  a  další  dluhopisové  boxy  vydal  Federální  rezervní  systém,  všechny  jsou  součástí  ještě  větší  bankovní  sítě.

Jen  velmi  málo  lidí  slyšelo  o  Bank  of  International  Settlements  neboli  BIS  –  ale  toto  je  globální  verze  Federálního  rezervního  systému.

Agent  Jones  také  pohrozil  žalobci,  že  bude  stíhán  podle  federálních  zákonů  za  odmítnutí  vydat  dluhopisy,  přičemž  jako  autoritu  pro  své  
hrozby  uvedl  konkrétní  ustanovení  amerického  zákoníku.

BANKA  MEZINÁRODNÍHO  VYMÍNÁNÍ

Jak  jsme  odhalili  v  první  části,  Federální  rezervní  systém  fakticky  koupil  média  –  a  fakta  díky  tomu  zůstala  extrémně  dobře  skrytá.

Vzhledem  k  obrovskému  množství  důkazů,  které  jsme  dosud  prozkoumali  –  včetně  těchto  čtyř  nezávislých  souborů  obrázků  a  dvou  
komplexních  soudních  sporů  –  není  absolutně  žádný  důvod,  proč  by  média  neměla  tento  příběh  pokrýt.

Nejprve  si  všimněte,  že  logo  BIS  je  stylizované  oko  -  pouze  v  tomto  případě  má  kosočtverec  ve  tvaru  kosočtverce  s  linkami  vycházejícími  
z  každého  rohu.

Zjistil  jsem,  že  Riad  byl  od  té  doby  kontaktován  týmem  Neila  Keenana  a  nyní  je  přispívajícím  partnerem  ve  větší  iniciativě  za  ukončení  
finanční  tyranie.

Žaloba  Josepha  Riada  není  „šílená“  –  zejména  ve  světle  všech  podpůrných  důkazů,  které  jsme  předložili,  včetně  fotografií  ze  tří  
dalších  zcela  nezávislých  zdrojů  –  Keenan,  Pelkowski  a  Unwanted  Publicity.

PODÍVEJTE  SE  NA  LOGO

NEEXISTUJE  ŽÁDNÝ  DŮVOD,  PROČ  BY  MÉDIA  NEMĚLA  TENTO  PŘÍBĚH  ZAHRNOVAT

Okamžitě  jsem  se  ho  zeptal,  jestli  je  to  online  nebo  tajné.  Když  jsem  zjistil,  že  je  vše  veřejné,  byl  jsem  velmi  nadšený,  protože  to  výrazně  
usnadnilo  vývoj  našeho  případu.

274

Machine Translated by Google



Poskytl  jsem  odkazy,  kde  si  můžete  stáhnout  každý  z  těchto  dokumentů  přímo  z  webových  stránek  BIS.

Řádně  pověření  zástupci  vlády  Jeho  Veličenstva  krále  Belgičanů,  vlády  Spojeného  království  Velké  Británie  a  Severního  Irska,  vlády  Kanady,  vlády  

Australského  společenství ,  vlády  Nového  Zélandu,  vlády  svazu  Jihu

http://www.bis.org/about/legal.htm

Banka  pro  mezinárodní  platby

(ze  dne  30.  července  1936)  [1]

Banka  pro  mezinárodní  platby,  její  majetek  a  aktiva,  jakož  i  veškerý  majetek  a  aktiva,  která  jí  jsou  nebo  budou  svěřena,  ať  už  jde  o  mince  nebo  jiné  

zastupitelné  zboží,  zlaté  pruty,  stříbro  nebo  jakýkoli  jiný  kov,  drahé  předměty,  cenné  papíry  nebo  jiné  předměty ,  jejichž  uložení  je  v  souladu  s  

bankovní  praxí  přípustné,  jsou  vyňaty  z  ustanovení  nebo  opatření  uvedených  v  odstavci  2  článku  X

Vše,  co  se  chystáte  číst,  pochází  přímo  z  oficiálních  webových  stránek  BIS  –  v  sekci  Právní  informace:

Protokol  týkající  se  imunit

Článek  1

http://www.bis.org/about/protocol-en.pdf

Švýcarská  konfederace)  udělily  Bance  pro  mezinárodní  platby,  jejíž  zřízení  bylo  stanoveno  Expertním  plánem  ze  7.  června  1929,  určité  imunity  
týkající  se  jejího  majetku  a  majetku,  jakož  i  těch,  které  jí  mohou  být  svěřeny;

Právní  informace  Bank  of  International  Settlements  –  Bruselský  protokol

Zatímco

V  souladu  s  čl.  X  odst.  2  dohody  s  Německem  [2],  která  byla  podepsána  v  Haagu  dne  20.  ledna  1930  a  řádně  vstoupila  v  platnost,  jejich  příslušné  

vlády  (s  výjimkou

Jak  jsem  řekl  ve  čtvrté  části,  první  schůzky  zahrnovaly  japonského  císaře  Hirohita  v  roce  1921  –  ale  trvalo  téměř  deset  let,  než  se  sešly  všechny  

země,  které  se  nakonec  staly  signatáři  dohody.  Zde  přidám  důraz  tam,  kde  to  uznám  za  vhodné.

Tento  první  výňatek  je  z  dokumentu  Bruselského  protokolu .  Vysvětluje,  kdo  vstoupil  do  BIS,  kdy  byla  oficiálně  vytvořena  (původně  v  letech  1929  

a  1930)  a  jaký  byl  její  účel.

král  Hellenes  [Řecko],  vláda  Jeho  Veličenstva  krále  Itálie,  vláda  Jeho  Veličenstva  císaře  Japonska,  vláda  Polské  republiky ,  vláda  Portugalské  
republiky,  vláda  Jeho  Veličenstva  král  Rumunska,  vláda  Švýcarské  konfederace,  vláda  Jeho  Veličenstva  krále  Jugoslávie;

BANKA  MEZINÁRODNÍHO  VYMÍNÁNÍ  --  BRUSELSKÝ  PROTOKOL

Afrika,  vláda  Indie,  vláda  Francouzské  republiky,  vláda  Jeho  Veličenstva
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CHYTLI  JSTE  TO?

Jak  je  uvedeno  v  dokumentu  Protokolu  BIS,  jakmile  byly  tyto  vklady  vloženy,  byly  „svěřeny  Bance  pro  mezinárodní  platby“  –  a  
členské  státy  v  důsledku  toho  požívaly  „imunit“.

Majetek  a  aktiva  třetích  stran  držená  jakoukoli  jinou  institucí  nebo  osobou  na  základě  pokynů,  jménem  nebo  na  účet  Banky  pro  
mezinárodní  platby  budou  považovány  za  svěřené  Bance  pro  mezinárodní  platby  a  požívající  imunity.  stanoveno  výše  uvedenými  
články  stejným  právem  jako  majetek  a  aktiva,  která  Banka  pro  mezinárodní  platby  drží  na  účet  jiných,  v  prostorách  vyhrazených  pro  
tento  účel  Bankou,  jejími  pobočkami  nebo  agenturami.

To  bylo  právně  vynuceno  zákonem  o  zlatě  z  roku  1934.  Ti  občané,  kteří  se  neřídili,  nechali  své  zdánlivě  soukromé  „bezpečné“  schránky  
vydrancovat  veškeré  zlato.  Vše  pak  bylo  uloženo  do  BIS.

V  roce  1933  prezident  Roosevelt  schválil  výkonný  příkaz  6102,  který  zakázal  vlastnit  zlato  –  v  zoufalé  snaze  ukončit  
Velkou  hospodářskou  krizi.  Soukromým  občanům  bylo  nařízeno  prodat  své  zlato  Federálnímu  rezervnímu  systému  za  
20,67  USD  za  unci.

Dohoda  s  Německem  a  v  článku  10  Ústavní  listiny  navazující  na  Úmluvu  se  Švýcarskem  ze  dne  20.  ledna  1930.

Jiné  národy,  jako  například  Spojené  státy,  ochotně  odevzdaly  zlato  ze  svých  vlastních  centrálních  bank  a  přinutily  své  soukromé  občany,  
aby  se  také  vzdali  svého  zlata.  Všechno  toto  zlato  bylo  tajně  uloženo  u  BIS,  podle  protokolu,  který  jste  si  právě  přečetli.

Kromě  toho  jsou  banky  Federálních  rezerv  zcela  imunní  vůči  jakémukoli  zdanění  svých  zisků  od  BIS,  a  to  díky  způsobu,  jakým  je  
charta  sepsána.

ÚMYSLNÉ  VZDÁNÍ  SE  –  JAKO  JAKO  ZE  SPOJENÝCH  STÁTŮ

Částky,  které  byly  uvedeny  jako  zálohy  u  BIS,  byly  mnohem  nižší,  než  skutečně  měly,  na  základě  toho,  co  nyní  víme.  Samotná  listina  
však  umožňuje  uložit  mnohem  více  –  bez  jakéhokoli  veřejného  vědomí  nebo  dohledu.

Hitler  napadl  širokou  škálu  zemí  v  Evropě  -  a  systematicky  drancoval  jejich  centrální  banky  na  každé  zastávce.  Japonsko  bylo  stejně  
agresivní  v  celé  Asii.  To  vše  bylo  součástí  tajného  plánu  -  a  více  se  o  tom  dozvíme,  až  bude  naše  vyšetřování  pokračovat.

Když  si  přečtete  Chartu  BIS  na  oficiálních  stránkách  BIS,  zjistíte,  že  BIS  se  neskládá  pouze  z  centrálních  bank  jejích  členských  zemí.

Skládá  se  také  z  „bankovní  skupiny“,  která  mimo  jiné  zahrnuje  JP  Morgan,  First  National  Bank  of  New  York  a  First  National  Bank  
of  Chicago  –  tj.  členské  banky  Federálního  rezervního  systému  –  a  také  nejmenovaná  „finanční  instituce  Spojených  států  amerických“  –  
což  je  zjevně  Federální  rezervní  systém.

Tři  národy,  které  během  této  doby  zabavily  nejvíce  zlata,  byly  Německo,  díky  Hitlerovým  snahám;  Japonsko  prostřednictvím  drancování  
bohatství  z  Asie,  zejména  Číny;  a  Spojenými  státy  během  druhé  světové  války.

Mezi  tyto  „vklady“  patří  mince,  zlaté  pruty,  stříbro  a  drahé  předměty.  Část,  kterou  většina  lidí  nechápe,  je,  jak  bylo  vynaloženo  
toto  tajné,  koordinované,  celosvětové  úsilí  zabavit  všechno  světové  zlato  a  poklady  –  a  uložit  je  do  úschovy  u  BIS.

CHARTA  BIS

Charta  BIS  jasně  říká,  že  jde  o  celosvětovou  centrální  banku,  která  přijala  „vklady“  od  všech  členských  zemí  –  stejně  jako  od  „třetích  
stran“,  které  mohou  zahrnovat  jednotlivé  osoby.

Charta  BIS  se  podrobněji  zabývá  tím,  v  čem  přesně  tyto  imunity  spočívají.
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Ustavující  listina

10.  Banka,  její  majetek  a  aktiva  a  všechny  vklady  a  jiné  prostředky,  které  jí  byly  svěřeny,  budou  v  době  míru  a  v  době  války  imunní  vůči  jakémukoli  

opatření,  jako  je  vyvlastnění,  rekvizice,  zabavení,  konfiskace,  zákaz  nebo  omezení  zlata  nebo  oběživa .  vývoz  nebo  dovoz  a  jakákoli  další  podobná  

opatření.

SOUKROMÍ  AKCIONÁŘI

Ještě  více  se  ukáže,  veřejně  a  před  veřejností,  když  se  ponoříme  do  stanov  BIS.  Zjišťujeme  mimo  jiné,  že  součástí  BIS  mohou  být  i  „soukromí  
akcionáři“  –  nejen  centrální  banky.

http://www.bis.org/about/charter-en.pdf

7.  Veškeré  finanční  prostředky  uložené  u  banky  kteroukoli  vládou  v  souladu  s  plánem  přijatým  Haagskou  dohodou  z  ledna  1930  jsou  

osvobozeny  od  zdanění  a  vyňaty  z  daní….

6.  Banka  je  osvobozena  a  imunní  vůči  veškerému  zdanění….

říkáte  mi,  abych  vás  poslal  do  zpravodajské  služby  Unwanted  Publicity  Intelligence,  abyste  mohli  vidět  skutečné  obrázky  těchto  dluhopisů  

Federálního  rezervního  systému  a  dozvědět  se  celý  příběh  sami.

Charta  BIS

A  vzhledem  k  tomu,  že  uvedené  centrální  banky  a  bankovní  skupina  včetně  pánů  JP  Morgan  &  Company  z  New  Yorku,  First  National  Bank  of  New  

York,  New  York  a  First  National  Bank  of  Chicago,  Chicago,  se  zavázaly  založit  zmíněnou  banku  a  zaručila  nebo  zajistila  záruku  upsání  svého  

základního  kapitálu  ve  výši  pěti  set  milionů  švýcarských  franků,  což  odpovídá  145  161  290,32  gramů  ryzího  zlata,  rozdělených  do  200  000  akcií;….

David  Hutzler  a  jeho  8letý  syn  Mackie  byli  možná  zabiti  jen  proto,  že  mi  sdělili  Benův  vzkaz  --

Banka  pro  mezinárodní  platby;

To  je  zjevně  důvod,  proč  byly  Josephu  Riadovi  předány  tři  krabice  s  dluhopisy  v  hodnotě  250  miliard  dolarů  výměnou  za  půjčku  ve  výši  76  000  

dolarů.  Pachatel  věděl,  že  je  Riad  nikdy  nemůže  zpeněžit  -  patřili  BIS.

Tento  málo  známý  fakt  je  pouze  jednou  z  řady  zajímavých  věcí,  které  vyskočí  při  čtení  stanov  BIS.

Japonsko  a  finanční  institucí  Spojených  států  amerických  mezinárodní  banky,  která  se  nazývá

V  praxi  to  znamená,  že  každá  unce  zlata  a  pokladu  uložená  v  BIS  je  registrována  a  sledována.

Pokud  byste  se  někdy  odvážili  pokusit  se  jít  po  některém  z  tohoto  zlata,  velmi  pravděpodobně  byste  byli  zabiti.  Smrtící  síla  se  používá  k  zajištění  
toho,  že  tato  aktiva  zůstanou  „imunní  vůči  zabavení  nebo  konfiskaci“  –  protože  jinak  by  se  je  různé  skupiny  zjevně  pokusily  ukrást.

To  se  nemusí  zdát  jako  velký  problém,  dokud  o  něco  později  nezjistíme,  jak  obrovské  tyto  zisky  jsou.  Je  to  doslova  kouzelný  tiskařský  lis  --  kde  

všechno  jde  a  nic  není  svaté.

vzhledem  k  tomu,  že  signatářské  mocnosti  Haagské  dohody  z  ledna  1930  přijaly  plán,  který  předpokládá  založení  centrálními  
bankami  Belgie,  Francie,  Německa,  Velké  Británie,  Itálie  a

(ze  dne  20.  ledna  1930)  [1]

Číslo  10  v  Listině  říká,  že  "Banka,  její  majetek  a  aktiva  a  všechny  vklady  a  další  prostředky,  které  jí  byly  svěřeny"  jsou  "imunní...  proti...  zabavení  
[nebo]  konfiskaci."

Kromě  toho  se  tito  „soukromí  akcionáři“  mohou  těšit  ze  zisků  BIS  –  všechny  jsou,  jak  jsme  právě  viděli,  zcela  nezdanitelné.

Banky  pro  mezinárodní  platby

CO  MYSLÍ  POJEM  "IMUNITA?"

Ve  stanovách  BIS  není  nic  napsáno,  že  by  tyto  subjekty  nemohly  být  soukromými,  individuálními  akcionáři.
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(1)  Prozatím  guvernéři  centrálních  bank  Belgie,  Francie,  Německa,  Velké  Británie,  Itálie  a  Spojených  států  amerických  (dále  jen  ředitelé  z  
moci  úřední ).

článek  55

(1)  Banka  požívá  jurisdikční  imunitu….

Stanovy  BIS

Rada  bude  mít  toto  složení:

článek  27

(4)  Nakládání  se  zbytkem  čistého  zisku  určí  valná  hromada  na  návrh  představenstva  s  tím,  že  část  tohoto  zbytku  může  být  přidělena  
akcionářům  převodem  do  Zvláštního  rezervního  fondu  pro  dividendy. .

STANOVY  BIS

Za  tímto  účelem  se  může  s  centrálními  bankami  dohodnout,  že  na  jejich  účet  budou  vyčleněny  a  na  jejich  příkaz  převoditelné  
zlato,  aby  si  otevřely  účty,  jejichž  prostřednictvím  mohou  centrální  banky  převádět  svá  aktiva  z  jedné  měny  do  druhé….

Roční  čistý  zisk  banky  se  použije  následovně:….

Banka  může  uzavřít  zvláštní  dohody  s  centrálními  bankami  za  účelem  usnadnění  vypořádání  mezinárodních  transakcí  mezi  nimi.

Článek  51

Konkrétně  zlato,  které  je  uloženo  v  systému  BIS,  lze  převádět  z  jednoho  účtu  na  druhý.  To  také  umožňuje  centrálním  bankám  
„převádět  svá  aktiva  z  jedné  měny  do  druhé“.

Stanovy  také  naznačují,  že  celý  tento  proces  je  mimo  systém  BIS  „bez  jurisdikce“.  Nejlepší  ze  všeho  je,  že  někteří  z  akcionářů,  kteří  se  
účastní  tohoto  systému,  mohou  být  „soukromí“...  a  jsou  „jiní  než  centrální  banka“.

článek  23

článek  48

Finanční  rok  banky  začíná  1.  dubna  a  končí  31.  března.  První  finanční  období  skončí  31.  března  1931.

Kdybyste  to  četli  pozorně,  viděli  byste,  že  BIS  vystupuje  jako  prostředník  a  správce  pro  „vypořádání  mezinárodních  transakcí“  
mezi  centrálními  bankami.

Článek  18(A)  –  V  souladu  s  usneseními  mimořádné  valné  hromady  konané  dne  8.  ledna  2001  a  za  účelem  implementace  článku  15  stanov  
ve  znění  pozdějších  předpisů  Banka  povinně  odkoupí  každou  akcii,  která  ke  dni  k  tomuto  datu  je  registrována  na  jméno  akcionáře  jiného  
než  centrální  banka  (dále  jen  „soukromý  akcionář“)….

Předměty  Banky  jsou:  podporovat  spolupráci  centrálních  bank  a  poskytovat  dodatečné  prostředky  pro  mezinárodní  finanční  operace;  a  
jednat  jako  správce  nebo  zástupce  ve  vztahu  k  mezinárodnímu  finančnímu  vypořádání,  které  mu  bylo  svěřeno  na  základě  dohod  s  
dotčenými  stranami.

Ředitelé  musí  mít  obvyklé  bydliště  v  Evropě  nebo  se  musí  pravidelně  účastnit  zasedání  představenstva.

POJĎME  SI  ZPRACOVAT,  CO  JSME  ZDE  PRÁVĚ  NAUČILI...

článek  3

Článek  29

(2)  Majetek  a  aktiva  Banky,  bez  ohledu  na  to,  kde  se  nacházejí  a  kdokoli  je  má  v  držení,  mají  imunitu  vůči  jakémukoli  exekučnímu  opatření  
(včetně  zabavení,  obstavení,  zmrazení  nebo  jakéhokoli  jiného  opatření  exekuce,  vymáhání  nebo  zabavení),….
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Byl  jsem  postaven  před  stejnou  otázku  -  a  v  mém  případě  to  bylo  velmi  reálné.  Nepletl  jsem  se  do  toho,  ale  poslouchal  jsem...

JMÉNEM  CENTRÁLNÍCH  BANEK  MUSELY  JEDNAT  SOUKROMÉ  OSOBY

Kromě  toho  se  paranoidní  delegáti  Bretton  Woods  také  shodli,  že  centrální  banky  nemohou  držet  kolaterál  na  svých  vlastních  účtech.

Všechny  peníze  musely  být  drženy  na  účtech  soukromých  osob  -  a  vše  bylo  velmi  přísně  regulováno.

Nebylo  by  hezké,  kdybyste  mohli  být  jedním  z  těch  akcionářů,  kteří  si  užívají  zisky,  osvobozeni  od  daní  a  jurisdikce?

Delegáti  věděli,  že  tato  nekrytá  měna  bude  tajně  kryta  veškerým  zlatem,  které  bylo  uloženo  do  „zálohy“  u  BIS.  To  jim  pomohlo  cítit  se  
pohodlněji,  že  to  ve  skutečnosti  nebyly  „srandovní  peníze“  podložené  ničím.

Podrobnosti,  o  které  se  s  vámi  chystám  podělit,  jsou  považovány  za  některá  nejpřísněji  střežená  tajemství  na  Zemi.  Dozvěděl  jsem  se  o  nich  
pouze  z  rozhovorů  s  několika  zasvěcenými.

SOUKROMÉ  OSOBY  MUSELY  DRŽET  ZAJIŠTĚNÍ  NA  VLASTNÍCH  ÚČTECH

Tito  „soukromí“  akcionáři  se  mohou  těšit  ze  zisků  z  „vypořádání  mezinárodních  transakcí“,  kdy  se  zlato  uložené  v  BIS  převádí  z  jednoho  
účtu  na  druhý  –  a  v  tomto  procesu  jsou  generovány  obrovské  zisky.

Přesně  to  tvrdil  Adam  Smith  v  The  Wealth  of  Nations  –  což  byl  viditelný  prototyp  celé  této  finanční  dohody,  kterou  většina  delegátů  již  znala.

Ve  skutečnosti  se  tito  soukromníci  stali  zprostředkovateli  obchodů,  které  bylo  třeba  uskutečnit  mezi  centrálními  bankami  –  aby  jejich  měny  
fungovaly  správně.

V  žádných  veřejných  záznamech,  o  kterých  vím ,  nevidíme ,  že  tito  delegáti  souhlasili  s  tím,  že  aby  světová  ekonomika  fungovala  
správně,  museli  být  schopni  vytvářet  peníze  fiatem  –  tj.  „z  ničeho“.  "

Centrální  banka  by  také  mohla  nabídnout  svůj  vlastní  obchod  a  uvést  jej  na  trh  –  ale  soukromá  osoba  by  pak  musela  o  obchod  požádat  a  
najít  jinou  centrální  banku,  která  by  vystupovala  jako  kupující.

730  delegátů  ze  všech  44  spojeneckých  zemí  se  sešlo  v  Bretton  Woods  v  New  Hampshire,  jak  to  uvidíme.

Místo  toho  se  od  soukromých  osob  vyžadovalo,  aby  skutečně  usnadňovaly  obchody  mezi  centrálními  bankami.

Centrální  banky  mohly  pouze  hlasovat  „ano“  nebo  „ne“  pro  jakýkoli  konkrétní  „obchod“,  který  jim  přišel  do  cesty.

Až  na  konci  druhé  světové  války  byl  základ,  o  kterém  jsme  se  právě  dozvěděli  z  oficiálních  stránek  BIS,  plně  objasněn  a  rozšířen  –  do  
celosvětového  ekonomického  systému.

DOHODA  BRETTON  WOODS  VŠE  VYSVĚTLILA  A  VYLEPŠILA

Potenciál  pro  tajné  obchody  a  tajné  transakce  byl  v  takovém  systému  příliš  velký.

Účty  mohli  používat  pouze  jako  kolaterál  pro  své  vlastní  transakce  –  například  na  směnárně  „Forex“  a  na  jiných  trzích.

protože  nabídky  přicházely  z  několika  různých  zdrojů  v  poměrně  krátkém  časovém  období.

Mnoho  ze  730  delegátů  v  Bretton  Woods  bylo  paranoidních  ohledně  centralizace  světové  moci.  V  důsledku  toho  se  shodli,  že  centrální  
banky  nemohou  mezi  sebou  přímo  obchodovat.

To  mělo  zabránit  centrálním  bankám  v  drancování  těchto  účtů,  protože  k  nim  neměly  přímý  přístup.
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ŽÁDNÉ  PRÁVNÍ  ZASTOUPENÍ

Když  jsem  poprvé  slyšel  lidi  používat  tento  žargon  v  rychlé  konverzaci,  měl  jsem  pocit,  jako  bych  se  snažil  porozumět  cizímu  jazyku.

Jak  uvidíme,  existují  velmi  dobré  důkazy,  že  tento  systém  zasvěcených  NENÍ  podvod.

NĚKTEŘÍ  LIDÉ  SE  DŮVODEM  NEPOCTIVOSTI  VYTAHNEJÍ  ZE  SKUTEČNÉHO  SYSTÉMU

Mezitím  je  100  miliard  na  tomto  účtu  zálohováno  zlatem,  které  tajně  drží  v  úschově  BIS.

NEUVĚŘITELNÉ  MNOŽSTVÍ  ŽARGONU  K  NAUČENÍ

Žargon,  který  byl  od  té  doby  vytvořen  v  rámci  tohoto  zasvěceného  finančního  systému,  je  obrovský.

Tento  článek  o  "Prime  Bank /  High  Yield  Investment  Schemes"  je  skvělým  příkladem  -  a  některé  z  nich  si  přečteme  o  něco  později.

V  důsledku  toho  byste  mohli  mít  jednoho  jednotlivce,  který  má  účet,  který  drží  řekněme  100  miliard  dolarů.  Těchto  100  miliard  by  však  ve  
skutečnosti  mohlo  poskytnout  kolaterál  pro  několik  různých  centrálních  bank.

Všechny  tyto  informace  se  ke  mně  během  let  dostaly  prostřednictvím  několika  různých  zasvěcených  osob  –  z  nichž  každý  říkal  v  
podstatě  stejné  věci.

Bylo  mi  také  řečeno,  že  na  internet  byly  zveřejněny  záměrné,  vysoce  přesvědčivé  dezinformace,  aby  si  lidé  mysleli,  že  celá  věc  je  velmi  
propracovaný  podvod.

Z  toho,  co  jsem  slyšel,  mnoho  soukromých  osob  s  největšími  účty  v  tomto  systému  je  členy  „rodin  Iluminátů“  –  ale  to  by  nyní  nemělo  být  
žádným  překvapením.

To  samo  o  sobě  by  mohlo  stačit  k  tomu,  aby  na  vaše  dveře  zaklepali  federálové...  nebo  tak  mi  to  bylo  řečeno.

Transakce  těchto  soukromých  osob  také  podléhaly  přísnému  auditu  a  regulaci  mimo  jiné  ze  strany  Organizace  spojených  národů  a  SEC  ve  
Spojených  státech.

HODNĚ  PASTÍ,  KTERÉ  ODPOVÍDAJÍ  KAŽDÉMU,  KDO  O  TOHLE  ZABLOKUJE

Téměř  každý  člověk,  kterého  jsem  potkal  a  který  byl  zapojen  do  tohoto  systému,  mě  přísně  varoval,  abych  nikdy  nezadával  žádný  z  
těchto  výrazů  do  Googlu  jako  vyhledávání.

Jediný  způsob,  jak  jste  se  mohli  o  systému  dozvědět,  bylo  nechat  někoho  jiného,  aby  vás  naučil,  jak  to  funguje  –  ale  ani  to  nemohl  být  
licencovaný  finanční  analytik.

V  zájmu  ochrany  mlčenlivosti  bylo  rozhodnuto,  že  tyto  soukromé  osoby  nemohou  mít  makléře,  právníka  nebo  jiné  zastoupení.

Nicméně  díky  tomu,  že  jsem  věnoval  přísnou  pozornost  a  zapamatoval  si  každý  termín,  jak  vyšel,  jsem  postupně  dokázal  propojit  jednotlivé  
části  dohromady  -  a  během  poměrně  krátké  doby  jsem  byl  schopen  znít  v  diskusi  poněkud  inteligentně.

Celý  plán  měl  být  přísně  tajný,  aby  bylo  zachováno  zdraví  a  bezpečnost  těchto  soukromých  osob  -  aby  mohli  vykonávat  svou  práci.

Soukromé  programy  umístění.  (PPP.)  Tranše.  Střednědobé  poznámky.  (MTNs.)  Pohotovostní  akreditivy.  (SBLC.)  Stárnoucí  
společnosti  Shelf.  Kulkové  obchody.  Bezpečné  uchovávání  účtenek.  (SKR.)

Určitý  počet  "obchodníků",  kteří  se  v  reálném  systému  příliš  chtiví ,  je  záměrně  vytahován.
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Nicméně  utratit  7  500  $  „skutečných  peněz“  a  skončit  s  miliony  dolarů  v  nezdaněných  ziscích  se  nepodobá  žádnému  jinému  Ponziho  
schématu,  o  kterém  jsem  kdy  slyšel.

Tyto  obchody  byly  postaveny  tak,  aby  generovaly  zisky  ze  vzduchu.  Všichni  delegáti  Bretton  Woods  se  shodli,  že  je  to  nutné.  Výše  
zisků,  které  by  tyto  obchody  mohly  potenciálně  generovat,  byly  velkolepé.

http://cs.wikipedia.org/wiki/United_Nations_Monetary_and_Financial_Conference

Měnová  a  finanční  konference  Organizace  spojených  národů,  běžně  známá  jako  Bretton  Woods  konference,  byla  shromážděním  
730  delegátů .  ze  všech  44  spojeneckých  národů  v  hotelu  Mount  Washington,  se  nachází  v  Bretton  Woods,  New  Hampshire,  upravovat  
mezinárodní  měnový  a  finanční  řád  po  uzavření  [1]

Soudní  spory,  které  pak  vyústí,  činí  tvrzení,  že  jde  o  „Ponziho  schéma“,  oprávněné.

Našel  tento  web,  Inside  Trade  LLC  –  a  kdybych  si  to  všechno  přečetl  předtím,  než  jsem  byl  na  některých  z  těch  schůzek,  mohl  jsem  se  dostat  do  
tempa  mnohem  rychleji.

"HUMANITÁRNÍ  POMOC"

PÍSEMNÝ  POPIS  BRETTON  WOODS

Jakmile  jsou  vyhozeni,  je  jim  řečeno,  že  celá  věc  byla  falešná  -  a  oni  byli  ošizeni.

Můj  přítel  tyto  nebezpečné  finanční  termíny  skutečně  vyhledal  pomocí  softwaru  na  šifrování  IP  adres.

Později  v  této  části  prozkoumáme  solidní  důkazy,  že  tento  systém  „obchodování“  je  živý  a  dobře  se  mu  daří.

Byl  jsem  varován,  že  se  jedná  o  velmi  elitní  zasvěcený  klub  –  a  pouhé  vyhledání  podmínek  online  mě  může  dostat  do  vážných  problémů.

Pokud  by  byli  tito  soukromí  akcionáři  zapojeni  jako  ředitelé  těchto  programů,  mohli  by  si  za  svou  práci  platit  zdravou  mzdu.

V  posledních  několika  letech  mi  bylo  nabídnuto  několik  takových  obchodů  -  ve  zjevném  pokusu  mě  "koupit",  abych  mohl  být  podplacen,  
vydírán  a  nakonec  zničen.

Většina  delegátů  se  shodla,  že  70  procent  zisku  musí  jít  na  programy  humanitární  pomoci.

Zbývajících  30  procent  by  však  mohlo  být  investováno  do  nehumanitárních  programů  podle  vlastního  výběru  soukromých  akcionářů.

V  této  sekci  vám  ukážu,  jak  byste  se  mohli  rychle  stát  multimilionářem  s  miliony  dalších  zisků  každý  měsíc,  z  investice  7500  dolarů  –  pokud  
znáte  ty  správné  lidi.

UKÁŽU  VÁM,  JAK  SE  TO  DĚLÁ

Nechtěli,  aby  to  skončilo  zpět  v  rukou  bohatých  bankéřů  -  včetně  nacistů,  kteří  byli  stále  členy  BIS...  jak  uvidíme.

Ponziho  schéma  typu  Bernieho  Madoffa  je  ve  srovnání  s  tím  ubohé  –  ve  kterém  získáte  zpět  jen  ubohých  20  procent  úroku  ročně.

Ze  stejného  důvodu  bylo  730  delegátů  docela  paranoidních  ohledně  generování  peněz  ze  vzduchu.

druhé  světové  války.
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Dalším  málo  známým  problémem,  který  se  objevil  v  Bretton  Woods,  byla  klíčová  účast  Německa  v  Bank  of  International  Settlements.

Po  první  světové  válce  byla  potřeba  banky  navržena  v  roce  1929  Mladým  výborem,  jako  způsob  převodu  německých  reparačních  plateb  („viz:  
Versailleská  smlouva“).

http://cs.wikipedia.org/wiki/United_Nations_Monetary_and_Financial_Conference

HITLEROVA  VLÁDA  BYLA  SOUČÁSTÍ  BIS  –  ZPŮSOBILA  KONROVERZI  V  BRETTON  WOODS

Problém  byl  v  tom,  že  BIS,  která  vznikla  v  roce  1930,  měla  jako  hlavní  zastánce  svého  založení  tehdejšího  guvernéra  Bank  of  England,  

Montagu  Norman,  a  jeho  kolega  Hjalmar  Schacht,  pozdější  ministr  financí  Adolfa  Hitlera.

Banka  byla,  pokud  je  známo,  původně  určena  především  k  usnadnění  převodů  peněz  vyplývajících  z  vypořádání  závazku  z  mírové  smlouvy  po  

první  světové  válce.

Britové  tvrdě  bojovali  a  nakonec  zvítězili.  V  důsledku  toho  BIS  dodnes  existuje,  navzdory  tomuto  nehoráznému  střetu  zájmů.

Konference  se  konala  od  1.  do  22.  července  1944,  kdy  byly  podepsány  dohody  o  založení  Mezinárodní  banky  pro  obnovu  a  rozvoj  (IBRD),  Všeobecná  

dohoda  o  clech  a  obchodu  (GATT)  a  Mezinárodní  měnový  fond  (MMF)….

To  vyústilo  v  boj  mezi  na  jedné  straně  několika  evropskými  národy,  americkou  a  norskou  delegací  vedenou  Henry  Morgenthau  a  Harry  

Dexter  White;  a  na  druhé  straně  britská  delegace  v  čele  s  Johnem  Maynardem  Keynesem  a  zástupce  Chase  Bank  Dean  Acheson,  který  se  

pokusil  vetovat  rozpuštění  banky.

V  té  době  bylo  dobře  známo,  že  „BIS  pomáhala  Němcům  během  druhé  světové  války  drancovat  majetek  z  okupovaných  zemí“.

V  posledních  fázích  druhé  světové  války,  v  roce  1944  na  konferenci  v  Bretton  Woods,  Banka  pro  mezinárodní  platby  se  stal  jádrem  boje,  který  
vypukl,  když  norská  delegace  předložila  důkazy,  že  BIS  byl  vinen  z  válečných  zločinů  a  podal  návrh  na  rozpuštění  banky;  Američané,  konkrétně  

prezident  Franklin  Delano  Roosevelt  a  Henry  Morgenthau,  podpořil  tento  návrh.

Jak  můžeme  vidět  v  tomto  dalším  úryvku,  Norsko,  Spojené  státy  a  další  evropští  delegáti  argumentovali,  že  BIS  by  měla  být  rozpuštěna.

http://cs.wikipedia.org/wiki/United_Nations_Monetary_and_Financial_Conference

NORSKO,  SPOJENÉ  STÁTY  A  JINÉ  EVROPY  Tvrdily,  že  BIS  BY  MĚLA  BÝT
ROZPUŠTĚNÝ

To  byla  dobrá  otázka  –  a  jak  vidíme  zde,  vyvolala  velkou  kontroverzi.

Původní  představenstvo  BIS  zahrnovalo  dva  Hitlerovy  jmenované,  Walter  Funk  a  Emil  Puhl,  stejně  jako  Herman  Schmitz  ředitel  IG  Farben  a  
baron  von  Schroeder  majitel  banky  JH  Stein,  banky,  která  držela  vklady  gestapa.

Pokud  však  byli  nacisté  ve  druhé  světové  válce  těmi  zlými  lidmi,  kteří  zabíjeli  nespočetné  množství  Židů  a  také  tolik  dalších,  co  sakra  
Německo  v  BIS  stále  dělalo?

Většina  národů  si  myslela,  že  BIS  byla  použita  hlavně  k  tomu,  aby  pomohla  uzákonit  Versailleskou  smlouvu  –  ve  které  byly  finanční  

prostředky  přislíbeny  na  pomoc  při  obnově  Německa  po  jeho  ohromující  porážce  v  první  světové  válce.

Plán  byl  schválen  v  srpnu  téhož  roku  na  konferenci  v  Haagu  a  charta  pro  banku  byla  navržena  na  Mezinárodní  konferenci  bankéřů  v  Baden  

Badenu .  v  listopadu.  Charta  byla  přijata  na  druhé  Haagské  konferenci  dne  20.  ledna  1930.
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Toto  rozpuštění,  které  původně  navrhlo  Norsko  a  které  podpořili  i  další  evropští  delegáti,  [3]

http://cs.wikipedia.org/wiki/Bretton_Woods_system

Banka  pro  mezinárodní  platby  co  nejdříve."

Spojené  státy  byly  nyní  jedinou  zemí,  která  mohla  oficiálně  vlastnit  zlaté  rezervy  –  takže  americký  dolar  se  stal  
„stejně  dobrým  jako  zlato“,  čímž  se  stal  „globální  rezervní  měnou“.

V  „Nixonově  šoku“  však  Spojené  státy  od  roku  1971  odmítly  zálohovat  dolary  zlatem  –  což  znamená,  že  americký  dolar,  a  
tudíž  celá  globální  ekonomika,  nyní  nepodporoval  nic  jiného  než  „horký  vzduch“.

V  důsledku  obvinění,  že  BIS  pomohl  Němcům  ukořistit  majetek  z  okupovaných  zemí  během  druhé  světové  války,  měnová  a  
finanční  konference  OSN  doporučila  „likvidaci  [2]

V  Bretton  Woods  vznikl  mimo  jiné  MMF  neboli  Mezinárodní  měnový  fond.  Kromě  toho,  jak  uvidíte,  všechny  měny  na  celém  
světě  byly  „navázány“  na  americký  dolar.

DOLAR  SE  STAL  „GLOBÁLNÍ  REZERVNÍ  MĚNOU“

15.  srpna  1971  Spojené  státy  jednostranně  ukončily  směnitelnost  dolaru  _  do  zlata.  V  důsledku  toho  „[t]  brettonwoodský  
systém  oficiálně  skončil  a  dolar  se  stal  plně  ‚fiat  měnou‘.  podpořeno  ničím  jiným  než  příslibem  federální  vlády.“[1]

Britská  delegace  se  však  nevzdala  a  rozpuštění  banky  stále  nebylo  dokončeno,  když  Roosevelt  zemřel.  V  dubnu  1945  
nový  prezident  Harry  S.  Truman  a  Britové  pozastavili  rozpuštění  a  rozhodnutí  o  likvidaci  BIS  bylo  oficiálně  zrušeno  v  roce  
1948.[4]

Hlavním  rysem  brettonwoodského  systému  byla  povinnost  každé  země  přijmout  měnu
politika,  která  udržel  směnný  kurz  vázáním  své  měny  k  americkému  dolaru  a  schopnost  MMF  překlenout  dočasné  
platební  nerovnováhy.

Keynes  šel  k  Henrymu  Morgenthauovi  zabránit  nebo  odložit  rozpuštění  BIS,  ale  druhý  den  bylo  rozpuštění  BIS  
schváleno.

V  červenci  1944,  Dean  Acheson  přerušil  Keynes  na  schůzce,  protože  se  obával,  že  BIS  bude  rozpuštěna  
prezidentem  Franklinem  Delano  Rooseveltem.

Tyto  organizace  začaly  fungovat  v  roce  1945  poté,  co  dohodu  ratifikoval  dostatečný  počet  zemí.

jako  Spojené  státy  a  Morgenthau  a  Harry  Dexter  White,  nebyla  nikdy  splněna.

Plánovači  v  Bretton  Woods  vytvořili  systém  pravidel,  institucí  a  postupů  pro  regulaci  mezinárodního  měnového  
systému  a  založili  Mezinárodní  měnový  fond .  (MMF)  a  Mezinárodní  banka  pro  obnovu  a  rozvoj  (IBRD),  která  je  dnes  
součástí  skupiny  Světové  banky.
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PŘEDSEDA  FEDERÁLNÍCH  REZERV  BERNANKE  říká,  že  ZLATÝ  STANDARD  MUSÍ  BÝT  OPUŠTĚN

V  důsledku  toho  byly  jednotlivé  země  schopny  uniknout  deflačnímu  vortexu  pouze  jednostranným  opuštěním  zlatého  standardu  a  obnovením  

domácí  měnové  stability,  což  je  proces,  který  se  vlekl  zastavujícím  se  a  nekoordinovaným  způsobem,  dokud  Francie  a  další  země  zlatého  bloku  nakonec  

zlato  opustily.  v  roce  1936.“ (z  „Velké  deprese“  B.  Bernanke)….

Tady  je  Ben  Bernanke:

Tato  akce,  označovaná  jako  Nixonův  šok,  vytvořilo  situaci,  kdy  se  americký  dolar  stal  jediným  podkladem  měn  a  rezervní  měnou  pro  členské  státy...

To,  co  bylo  zpočátku  mírným  deflačním  procesem,  se  začalo  sněžit,  když  bankovní  a  měnová  krize  v  roce  1931  vyvolala  mezinárodní  „tahanice  o  zlato“....

http://cs.wikipedia.org/wiki/Bretton_Woods_system

Z  různých  důvodů,  včetně  mimo  jiné  touhy  Federálního  rezervního  systému  omezit  boom  amerického  akciového  trhu,  se  měnová  politika  v  několika  

hlavních  zemích  na  konci  20.  let  20.  století  změnila  v  kontrakční  –  kontrakci,  kterou  zlatý  standard  přenášel  do  celého  světa.

Ben  Bernanke  ve  své  knize  The  Great  Depression  odrážel  návrhy  Adama  Smithe  v  jeho  megadokumentu  The  Wealth  of  Nations  z  roku  1776  a  vysvětlil ,  že  

země  světa  musely  opustit  zlatý  standard,  aby  „unikly  z  deflačního  víru“.

SPOJENÉ  NÁRODY  PŘEVEDELY  ZLATO  DO  SPOJENÝCH  STÁTŮ /  BIS

„...  [T]  bezprostřední  příčinou  světové  deprese  byl  strukturálně  chybný  a  špatně  spravovaný  mezinárodní  zlatý  standard...
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V  podobné  pozici  se  ve  druhé  světové  válce  ocitly  Spojené  státy.  Spojenecké  státy  byly  hluboce  zadlužené  a  nakonec  převedly  své  zlato  do  
Spojených  států  –  a  tajně  je  uložily  do  úschovy  u  BIS  –  aby  splatily  své  dluhy.

KRITICKÁ  ODHALENÍ  Z  MĚSTA  LONDÝN  BANKER  DAVID  GUYATT

-  jmenovitě  zda  měl  být  potlučený,  zlomený  národ  poražen  Napoleonem.

Roosevelt  a  Henry  Morgenthau  trval  na  tom,  aby  se  Velká  čtyřka  (Spojené  státy,  Spojené  království,  Sovětský  svaz  a  Čína)  zúčastnila  
konference  v  Bretton  Woods  v  roce  1944[11].  ale  jejich  cíl  byl  zmařen,  když  se  Sovětský  svaz  nepřipojil  k  MMF.

Navíc  všechny  evropské  národy,  které  byly  zapojeny  do  druhé  světové  války,  byly  vysoce  zadlužené  a  převážely  velké  množství  
zlata  do  Spojených  států,  což  přispělo  k  nadřazenosti  Spojených  států...

Jen  málokdo  mimo  okouzlený  kruh  zasvěcených  zasvěcenců  má  jakékoli  znalosti  o  skutečných  rozměrech  toho,  co  lze  označit  za  největší  
zastírání  všech  dob....

Nezapomeňme,  jak  se  Rothschildové  naučili  svou  lekci  o  obrovských  ziskech  v  dobách  největší  krize  –

Americký  dolar  byl  měnou  s  největší  kupní  silou  a  byla  to  jediná  měna,  která  byla  kryta  zlatem.

Příběh  o  tom,  co  se  skutečně  stalo  s  kořistí  uloupenou  nacisty  a  Japonci  během  druhé  světové  války ,  zůstává  jedním  z  nejlépe  střežených  
tajemství  posledních  padesáti  let.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Bretton_Woods_system

http://www.deepblacklies.co.uk/the_spoils_of_war.htm

Málokdo  si  mohl  uvědomit,  jak  pečlivě  a  záměrně  to  bylo  zorganizované  -  pokud  nebyli  součástí  Velkého  plánu.  Sovětský  svaz  se  neúčastnil  
-  a  brzy  se  stal  Novým  padouchem.

Jak  jsem  se  nyní  dozvěděl  od  Keenana  a  Scotta,  David  Guyatt  neměl  přístup  ke  všem  informacím.  Zřejmě  nepochopil,  že  konfiskace  
zlata  byla  skutečně  celosvětová,  ani  to,  že  všechno  skončilo  uložením  u  BIS.

Guyatt  udělal  s  informacemi,  které  měl,  to  nejlepší,  co  mohl  –  a  nejvíce  se  zaměřil  na  japonskou  konfiskaci  asijského  zlata:

Tyto  země  to  neudělaly  dobrovolně  -  byly  k  tomu  donuceny  mocnostmi,  které  se  zdánlivě  vymykaly  jejich  kontrole.
To  byl  další  kritický  aspekt  toho,  jak  se  starověký  plán  „Nového  světového  řádu“  ve  skutečnosti  spojil  ve  skutečnost.

Svou  první  neuvěřitelně  podrobnou  knihu  odhalující  tyto  zápletky  vydal  v  roce  2000.  Do  roku  2002  se  jeho  znalostní  základna  značně  
rozrostla  –  a  jeho  článek  „The  Spoils  of  War“  odhalil  z  první  ruky  znalost  skupiny  za  Federální  rezervou  a  jejích  plánů.

Tyto  země  se  poté  staly  součástí  systému  BIS,  ve  kterém  centrální  banky  obchodovaly  s  ostatními  centrálními  bankami  prostřednictvím  
soukromých  osob,  které  vystupovaly  jako  zprostředkovatelé  --  a  užívaly  si  tak  zisků.

Bývalý  bankéř  City  of  London  David  Guyatt  provedl  neuvěřitelný  výzkum  tohoto  vysoce  tajného  plánu  na  zabavení  světového  zlata  
po  první  světové  válce.
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Fenomenální  bohatství  východní  a  jihovýchodní  Asie  se  nashromáždilo  po  tisíce  let  –  a  Japonsko  chtělo  všechno.

Tím,  že  se  pozornost  veřejnosti  zaměřila  na  nacistické  loupení  od  samého  počátku,  byla  odkloněna  od  průmyslového  rabování  
prováděného  japonskými  speciálními  lupičskými  týmy  známými  jako  „Zlatá  lilie“.  A  právě  zde  se  odehrává  skutečný  příběh....

Kořist  byla  mnohem  větší,  než  se  předpokládalo.  Předpokládá  se,  že  v  důsledku  toho  padlo  do  rukou  japonské  císařské  pokladny  
6  000  metrických  tun  zlata  plus  množství  stříbra  a  drahých  kamenů .[2]

(BIS)  --  Z  webové  stránky  s  nežádoucí  publicitou

Počínaje  rokem  1937,  se  Znásilněním  Nankingu,  se  lupičské  týmy  pustily  do  práce  s  pomstou.

Německá  říšská  banka  Podzemní  zlatý  skladovací  trezor  –  uložena  do  úschovy  pro  Banku  mezinárodních  vypořádání

Během  následujících  sedmi  let  byl  Orient  vyždímaný  ze  svých  drahých  kovů,  masivních  zlatých  náboženských  artefaktů  a  
neuvěřitelného  množství  drahých  kamenů.

Princ  Chichibu  byl  mladším  bratrem  japonského  císaře  Hirohita  a  císař  ho  jmenoval  do  čela  ultratajné  Zlaté  lilie  –  tajné  skupiny,  která  
měla  za  úkol  drancovat  Čínu  o  její  bohatství  –  jak  vládní,  tak  soukromý  majetek.
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POCHOPEN  NA  FILIPÍNÁCH

Jeden  tunový  obrázek  Buddhy  z  masivního  zlata  z  Guyattovy  knihy.

http://www.deepblacklies.co.uk/the_spoils_of_war.htm

Hlava  se  odšroubovala  a  odhalila  tělesnou  dutinu  plnou  drahých  kamenů.

Jak  Guyattův  článek  pokračuje  –  článek,  který  je  ve  skutečnosti  jen  shrnutím  jeho  dokonale  prozkoumaných  knih  volně  rozdávaných  na  
jeho  webových  stránkách  –  odhaluje,  že  finanční  hodnota  zabaveného  zlata  byla  mnohem,  mnohem  vyšší,  než  by  většina  lidí  kdy  věřila. .

Většinu  tohoto  [pokladu]  poslali  Japonci  na  Filipíny  jako  sběrné  místo  pro  další  zásilku  do  Tokia.  Nicméně  v  roce  1943  byly  námořní  cesty  
přerušeny  americkými  ponorkami  a  bylo  přijato  rozhodnutí  pohřbít  kořist  po  celých  Filipínách....
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Obrázek  filipínského  pohřbeného  zlata  z  Guyatt's  Book

Množství  pohřbeného  zlata  a  dalších  pokladů  bylo  fenomenální.  Japonští  kartografové  vytvořili  mapy  každého  místa  a  
důvěryhodní  účetní  je  označili  třemi  číslicemi  označujícími  jenové  hodnoty  zlata,  diamantů  a  dalších  aktiv  pohřbených  v  
každém  z  nich.

Místo  nesoucí  označení  „777“  bylo  oceněno  na  777  miliard  jenů.  Se  směnnými  kurzy  v  roce  1945,  které  kolísaly  mezi  3,50  a  4,00  
jeny  za  dolar,  měla  jen  jedna  trojitá  sedmička  hodnotu  téměř  200  miliard  USD  –  královské  výkupné  podle  všech  měřítek.
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[DW:  Cena  zlata  BYLA  300  za  unci,  když  David  Guyatt  publikoval  tento  článek  v  roce  2002.  Nyní  je  to  samozřejmě  mnohem  více.  Pokud  
se  všechno  toto  zlato  stane  veřejně  uznávaným,  „spotová  cena“  zlata  téměř  jistě  klesne.]

Obrázek  filipínského  pohřbeného  zlata  z  Guyatt's  Book

OBRAZY  THAJSKÉHO  ZLATA  OFF-MARKET

Dnes  [v  roce  2002]  je  cena  zlata  blíže  300  dolarům  za  unci.  Ale  přidejte  k  tomu  fakt,  že  jen  na  Filipínách  bylo  přes  170  pohřebišť  a  
obraz  tvoří  bohatství  tak  nepředstavitelné,  že  se  to  téměř  vzpírá  víře.[4]

Neil  Keenan  mi  poslal  následující  obrázky  thajského  zlata  –  které  je  zjevně  celé  registrováno  u  BIS  a  není  součástí  světově  uznávané  
„otevřené“  zásoby  zlata.

Nejen,  že  tato  čísla  vycházela  z  hodnot  z  roku  1945  –  kdy  byl  dolar  skutečně  dolarem  –  ale  také  tehdy,  když  cena  zlata  byla  35,00  dolarů  
za  unci.

Ne  všechno  zlato  uložené  v  BIS  bylo  pohřbeno  pod  zemí.  Část  z  nich  byla  uchovávána  v  tajných  skladech.  Thajsko  je  skvělým  
příkladem  země,  která  své  zlato  nepohřbila,  ale  rozhodla  se  ho  ponechat  nad  zemí.

Existovalo  mnoho  lokalit  s  trojitou  sedmou  („777“),  stejně  jako  lokality  s  trojitou  devítkou  a  méně.
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Masivní  thajský  zlatý  sklad
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Detailní  záběr  na  zlaté  cihly  z  Thajska,  zobrazující  sériová  čísla

Detailní  pohled  na  Thajsko  zlaté  cihly
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DEZINFORMACE  DORUČENÉ  ZA  POUHÝCH  PĚT  DNŮ

Sekce  pět  a  šest  byly  poprvé  zveřejněny  v  sobotu  28.  ledna .  O  pět  dní  později,  ve  čtvrtek  2.  února ,  zveřejnil  Daily  Mail  
téměř  totožné  fotografie  –  a  tvrdil,  že  pocházejí  z  jejich  vlastního  depozitáře  zlata.

Masivní  nabídka  zlatých  slitků  z  Thajska

http://www.dailymail.co.uk/news/article-2095535/Bank-Englands-glittering-stash-156BN-gold-bars-stored  
canteen-London.html

Zdá  se,  že  dezinformační  motor  se  okamžitě  spustil.

Na  tomto  obrázku  bylo  na  zdi  méně  plakátů,  ano...  ale  i  úhel  kamery  byl  úplně  stejný.

Od  té  doby,  co  jsme  zveřejnili  výše  uvedené  snímky  z  thajského  skladu  zlata,  se  stalo  něco  velmi  zvláštního.

Od  té  doby  se  zdánlivě  nevinné  komentáře  čtenářů  objevují  všude  -  působí,  jako  by  to  dokazovalo,  že  Britové  říkají  
pravdu,  a  že  tento  jediný  údaj  nějak  ničí  naši  obrovskou  pokladnici  důkazů.
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E-MAIL  BYL  PŮVODNĚ  ODESLÁN  15.  PROSINCE  2011

Smazal  jsem  svou  e-mailovou  adresu  a  kontakty  kvůli  soukromí,  ale  jinak  je  to  přesně  to,  co  mi  Neil  Keenan  poslal  15.  
prosince  2011.
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http://www.dailymail.co.uk/home/moslive/article-2082126/From-river-prospectors-canny-investors-everyones  hunt-
gold.html?ITO=1490

Fox  News  je  nyní  zapletená  do  e-mailového  hackingového  spiknutí,  kde  byly  hackovány  e-maily  celebrit  za  účelem  
poskytnutí  tipů  na  novinky.  Gmail  samozřejmě  nemá  absolutně  žádné  zabezpečení  –  ani  nemáte  e-maily  uložené  na  svém  
vlastním  počítači.

7.  ledna  2012,  tři  týdny  poté,  co  mi  Neil  poslal  tyto  usvědčující  obrázky,  Daily  Mail  publikoval  článek,  který  používal  
přesně  stejný  úhel  kamery  –  ze  stejného  zařízení.

V  tomto  případě  je  jediný  rozdíl,  že  na  zdi  bylo  více  plakátů.

O  TŘI  TÝDNY  POZDĚJI...
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Pak,  jak  jsem  řekl,  se  přesně  o  tři  týdny  později  objevil  další  článek  se  stejným  přesným  úhlem  kamery  ze  stejného  přesného  zařízení  
–  pouhých  pět  dní  poté,  co  jsem  dostal  dost  odvahy,  abych  s  těmito  snímky  skutečně  vyšel  na  veřejnost.

Každý  plakát  na  každé  stěně  je  reklamou  na  britskou  luxusní  výletní  linku  Peninsula  and  Orient  neboli  P&O.

VŠECHNY  PLAKÁTY  JSOU  Z  POLOOSTROVOVÉ  A  ORIENTSKÉ  CRUISE  LINE

Tento  další  plakát  jasně  inzeruje  cesty  do  Číny  a  Japonska.  Trochu  jsem  to  ve  Photoshopu  protáhl,  aby  to  bylo  lépe  vidět.
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NEJLEPŠÍ  PLAVBA  DO  THAJSKA  K  DISPOZICI...  NE-LI  JEDINÁ

Toto  podzemní  úložiště  zlata  bylo  postaveno  s  Brity  v  Thajsku  ve  30.  letech  20.  století,  kdy  to  všechno  začalo.

Nejlepší  dostupná  výletní  linka  –  a  pravděpodobně  jediná  dostupná  britská  výletní  linka  –  byla  P&O  neboli  Peninsula  and  
Orient.

V  roce  1837  společnost  získala  smlouvu  na  doručování  pošty  na  poloostrov[2]  se  svou  první  poštovní  lodí  RMSDon  Juan,  
která  odlétala  z  Londýna  dne  1.  září  1837....

Když  pak  opouštěli  své  kajuty  a  vystupovali  z  lodi,  přinesli  s  sebou  plakáty,  které  byly  aktuální  pro  danou  dobu...  jmenovitě  
30.  léta...  a  pověsili  je.

Významná  událost  v  historii  společnosti  se  odehrála  v  prosinci  1918,  kdy  P&O  koupila  51  %  Orient  Steam  Navigation  
Company...

VŠECHNY  PLAKÁTY  JSOU  SPRÁVNÉ  PRO  30.  léta  20.  století

P&O  Cruises  pochází  z  roku  1822,  kdy  vznikla  společnost  Peninsular  &  Oriental  Steam  Navigation  Company...

Díky  internetu  můžeme  studovat  všechny  různé  epochy  plakátů  P&O  Cruises  a  jasně  identifikovat,  že  všechny  plakáty  v  
tomto  zařízení  vznikly  ve  30.  letech  minulého  století  –  kdy  se  původně  dělaly  všechny  „vklady“  zlata.

Bankéři  se  zjevně  rozhodli  podniknout  luxusní  plavbu  do  Thajska  a  udělat  si  z  ní  dovolenou  –  spíše  než  přeletět  a  vystavit  je  
riziku  sestřelení  na  tak  citlivé  misi.

Během  20.  let  20.  století  převzaly  P&O  a  Orient  Line  více  než  20  osobních  parníků,  což  jim  umožnilo  znovu  rozšířit  jejich  
provoz.  Plavby  začaly  opět  fungovat  v  roce  1925...  Během  roku  1929  P&O  nabídlo  15  plaveb,  některé  na  palubě  Viceroy  of  
India,  první  turboelektrické  lodi  společnosti.

http://cs.wikipedia.org/wiki/P%26O_Cruises

Britští  bankéři  jej  zřídili  jako  depozitář  pro  Bank  of  International  Settlements  neboli  BIS  –  mezinárodní  verzi  Federálního  
rezervního  systému.

V  roce  1904  společnost  inzerovala  svou  první  plavbu  na  6000tunové  lodi  Vectis,  lodi  speciálně  vybavené  pro  přepravu  150  
cestujících  první  třídy.  O  deset  let  později  se  společnost  sloučila  s  British  India  Steam  Navigation  Company,  opouští  flotilu  s  
celkem  197  loděmi....
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Není  divné,  že  7.  ledna  2012  –  pouhé  tři  týdny  poté,  co  jsem  dostal  e-mail  s  těmito  obrázky  –  Daily  Mail  zveřejnil  článek  s  téměř  přesně  
stejným  obrázkem?

NENÍ  TO  DIVNÉ?

P&O  Cruises  –  Různé  roky  http://

www.advertisingarchives.co.uk/en/pages/image_map.html?selectedLevels[1]=Magazine%20Advert&selecte  dLevels[0]=Travel&level=3&search=P+
%26+O&page=1

Není  divné,  že  všechny  plakáty  na  stěně  jsou  plakáty  P&O  Cruises  z  30.  let  minulého  století  –  i  když  se  plakáty  přesouvaly  z  jednoho  článku  
Daily  Mail  do  druhého?

Historie  výletní  linky  –  P&O  Chusan  http://
cruiselinehistory.com/?p=4399
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Není  divné,  že  celým  účelem  tohoto  nového  článku  bylo  říci,  že  se  jedná  o  britské  skladiště  zlata  –

Staromódní  plakáty,  které  visí  po  místnosti,  zobrazují  slunečné  podnebí,  luxusní  plavby  a  šťastnější  časy  -

Navíc  ve  druhém  článku  Daily  Mail,  který  odhalil  tyto  obrázky,  bylo  na  konci  několik  zajímavých  prohlášení.

který  může  být  pro  mnohé  stejně  vítaným  pohledem  jako  cennosti.

-  jinak  žádný  'příběh',  o  kterém  by  se  dalo  mluvit?

Tři  stopy  dlouhé  klíče  jsou  potřeba  k  odemknutí  dveří,  které  střeží  místnosti  se  zlatem  –  ale  bohužel  ne  všechno  patří  nám.

Tato  prohlášení  se  přímo  týkala  údajů,  které  jsme  zveřejnili  v  tomto  článku  o  tom,  že  Banka  pro  mezinárodní  
platby  přijímá  „vklady“  od  jiných  zemí.

Některé  jsou  uloženy  zahraničními  vládami  i  našimi  vlastními.  Různé  tvary  a  značky  odlišují  různé  zdroje  bohatství.

Pro  mě  je  to  stejně  podezřelé,  jako  když  David  a  Mackie  Hutzlerovi  umírají  na  střelná  poranění  hlavy

Není  divné,  že  každý  plakát  v  celém  zařízení  by  se  ve  30.  letech  20.  století  snadno  dostal  z  elitní  britské  výletní  lodi  do  
Thajska  –  a  neexistují  žádné  obrázky  královny  ani  žádné  jiné  pokusy  o  výzdobu?

http://www.dailymail.co.uk/news/article-2095535/Bank-Englands-glittering-stash-156BN-gold-bars-stored  canteen-
London.html

Není  divné,  že  poté,  co  jsme  poprvé  zveřejnili  Sekci  pět,  se  úplně  stejná  fotografie  objevila  v  dalším  článku  Daily  Mail  –  o  
pouhých  pět  dní  později?

TAKÉ  NÁPOVĚDY  MEZINÁRODNÍCH  „VKLADŮ“.
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DŮVĚRA  ČERNÉHO  ORLA

Například  během  diskuse  na  toto  téma  v  roce  1999  jeden  vysoce  postavený  bankéř  obeznámený  s  existencí  a  uspořádáním  tohoto  rozbředlého  
fondu  varoval:  „Pokud  chcete  diskutovat  o  určitých  aspektech  financování  vojenských  programů  na  internetu,  můžete  tak  činit  v  rozporu  s  

několika  zákonů  a  nařízení,  jak  ve  Spojených  státech,  tak  v  jakékoli  jurisdikci  členských  států  NATO.“...

Před  svou  smrtí  v  roce  1974,  Sta.  Romana  řekl  své  ženě,  že  je  vysoce  postaveným  členem  (opravdu  tvrdil,  že  je  hlavou)  Trilaterální  komise  –  že  prý  

„kontroluje  světové  finance“.

I  kdyby  nám  kontakt  Neila  Keenana  a  Keitha  Scotta,  kteří  nám  poslali  tyto  obrázky,  nějak  lhal  –  což  rozhodně  nevypadá  –  vidět  dva  různé  články,  

které  se  v  mainstreamových  médiích  objeví  s  přesně  stejným  obrázkem  v  tak  krátké  době,  je  velmi  podezřelý.

Společně  se  získaná  kořist  začala  nazývat  Black  Eagle  Trust  nebo  fond.

Dodnes  pouhá  zmínka  o  fondu  Černého  orla  vyvolává  znepokojení  a  celé  téma  zůstává  zahaleno  oficiálním  tajemstvím.

...poslední  slovo  o  zapojení  Trilaterální  komise  do  uloupeného  zlata  má  sám  pan  Goldfinger  –  Severino  Garcia  Santa  Romana.

jejich  dům  vyhořel  a  pak  byla  celá  věc  obviňována  na  Davida  –  který  byl  nadšený  z  blížící  se  porážky  Finanční  tyranie.

Během  několika  příštích  let  byla  lokalizována  četná  místa  loupeže  a  ukradený  majetek  byl  znovu  získán.  Zlato,  drahokamy  a  další  poklady  
byly  uloženy  na  více  než  170  bankovních  účtech  ve  více  než  čtyřiceti  zemích  –  z  nichž  všechny  byly  signatáři  dohody  z  Bretton  Woods  z  roku  

1944.

http://www.deepblacklies.co.uk/the_spoils_of_war.htm

Tento  projekt  byl  umístěn  pod  každodenní  kontrolu  kapitána  Edwarda  Lansdalea  a  pracovníka  OSS  Severina  Garcíi  Santa  Romany...  CIA  později  
naverbuje  oba  důstojníky.

Konkrétně  člen  Trilaterální  komise  řekl  své  ženě  na  smrtelné  posteli,  že  byl  v  tajné  společnosti  zvané  Ilumináti  –  a  že  vytvořili  pětiletý  plán,  jak  

„obsadit  většinu  světových  zásob  zlata“. ."

Po  porážce  japonských  sil  na  Filipínách  v  roce  1945  byl  zahájen  projekt  nejvyššího  utajení,  jehož  cílem  bylo  získat  zakopanou  kořist  zlaté  lilie.

TROJSTRANNÁ  KOMISE  A  "ILUMINATI"

David  Guyatt  toho  o  Iluminátech  moc  nevěděl,  když  psal  The  Spoils  of  War  v  roce  2002.  Rozhodně  však  toto  jméno  slyšel  od  svých  vlastních  

zasvěcených.

http://www.deepblacklies.co.uk/the_spoils_of_war.htm

Znovu  jsme  teď  od  Keenana  a  Scotta  slyšeli,  že  to  vše  bylo  provedeno  legálně  -  alespoň  v  rámci  skryté  charty  Bank  of  International  Settlements.

Na  rozdíl  od  těchto  čísel  by  jen  jedna  z  mnoha  „777“  lokalit  Zlaté  lilie  udržela,  při  použití  konzervativního  odhadu,  více  než  90  000  

metrických  tun.  [6]....

Jak  náš  úryvek  pokračuje,  Guyatt  popisuje,  jak  byla  tato  ukradená  aktiva  začleněna  do  „Black  Eagle  Trust“  a  rozšířila  se  do  více  než  40  zemí  –  z  nichž  

všechny  byly  signatáři  dohody  z  Bretton  Woods.

Podle  oficiálních  údajů  je  současný  objem  nadzemních  zásob  zlata  přibližně  142  000  metrických  tun.  To,  jak  se  tvrdí,  odpovídá  za  všechno  zlato  

vytěžené  za  šest  tisíc  let.  [5]
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Ověřit  toto  tvrzení  je  samozřejmě  nemožné.

Některé  z  těchto  dokumentů  pocházejí  z  knihy  Ericka  A.  San  Juana,  Marcos  Legacy  Revisited:  Raiders  of  the  Lost  Gold.  
To  bylo  zveřejněno  v  Makati  City,  Filipíny,  v  roce  1998.

Jedním  ze  způsobů,  jak  této  ambice  dosáhnout,  by  nepochybně  byla  kontrola  světových  zásob  zlata,  platiny  a  diamantů.

To  jsou  jen  některé  z  úžasných  obrázků,  které  uvidíte,  když  si  přečtete  "The  Secret  Gold  Treaty".  Všimněte  si  symbolu  
Iluminátů,  který  dominuje  v  horní  části  každého  dokumentu.

Ale  nemůže  to  být  o  nic  víc  pobuřující  nápad  než  ten,  který  navrhl  Cecil  Rhodes  pro  svou  tajnou  společnost...

V  případě,  že  to  nemůžete  přečíst,  klíčová  podtržená  část  tohoto  dokumentu  říká,  že  poskytuje  „neomezené  americké  
miliardy  dolarů  jako  investiční  půjčky“ ,  které  jsou  podloženy  62  325  metrickými  tunami,  „nebo  více“  zlatých  slitků  držených  
v  Filipíny.

DOKUMENTY

[Britský]  ministr  hospodářské  války...  Lord  Selborne...  byl  členem  nejvyššího  „kruhu  zasvěcenců“  tajné  společnosti  tvořené  
jihoafrickým  zlatým  a  diamantovým  magnátem  Cecilem  Rhodesem  –  který  založil  De  Beers. ..

David  Guyatt  nečinil  pouze  otevřená  tvrzení  -  poskytl  uniklé  dokumenty  a  fotografie,  aby  podpořil  to,  co  řekl.

Prozradil  také,  že  byl  hluboce  zapojen  do  tajné  společnosti  známé  jako  „Ilumináti“,  o  které  tvrdil,  že  zahájila  
padesátiletý  plán  „obsadit  většinu  světových  zásob  zlata“.  [41]

Aby  [tyto  „iluminátské“  plány]  uspěly,  napsal  Rhodes  v  roce  1891  svému  příteli  WT  Steadovi,  že  bude  vyžadovat  
„…postupně  absorbovat  bohatství  světa…“ [42]
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Tento  další  dokument  má  nejkvalitnější  zachycení  bizarních  pečetí,  které  vidíme  na  výše  uvedeném  dokumentu  -  včetně  symbolu  
Iluminátů  z  lícní  strany  Velké  pečeti  Spojených  států.

Je  velmi  pravděpodobné,  že  tyto  pečeti  představují  každou  z  hlavních  „bankovních  rodin“  ve  Federálním  rezervním  systému /  BIS.
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A  konečně,  tento  další  obrázek  nám  poskytuje  nejostřejší  pohled  na  Velkou  pečeť  Spojených  států  v  její  stylizované  
podobě  nahoře  a  uprostřed  dokumentu.  Jak  můžeme  vidět,  kruhová  oblast  kolem  oka  byla  vyčištěna.
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Ačkoli  je  jmenován  v  soudním  sporu  Keenan,  není  přímo  obviněn.  Zagami  dělal  četné  rozhlasové  rozhovory  s  Gregem  Szymanskim  a  také  
vedl  video  rozhovory  s  Project  Camelot  a  Benjamin  Fulford.

Celý  obsah  lze  nyní  nalézt  na  http://www.leozagami.com/confessions/.

DALŠÍ  DOKUMENTY  ILUMINATI  OD  LEO  ZAGAMIHO

Jednou  nebo  dvakrát  jsem  také  mluvil  s  Leem  přes  Skype  -  a  tleskal  jsem  mu  za  jeho  statečnost,  když  vyšel  na  veřejnost  se  svým  příběhem.

Pozorně  jsem  sledoval  kariéru  Lea  Zagamiho,  když  v  roce  2006  poprvé  vstoupil  na  veřejnost  s  webem  Illuminati  Confessions .

Machine Translated by Google

http://projectcamelot.org/leo_zagami.html
http://www.youtube.com/watch?v=kqPg-mc1CIQ


304

Zagami  řekl,  že  zastupuje  mladou  generaci,  která  je  připravena  odpoutat  se  od  starých  tradic  a  začít  znovu,  způsobem,  který  
bude  přímo  ku  prospěchu  lidstva.

Kuomintang  podepsal  kontrolu  nad  těmito  dluhopisy  Neilu  Keenanovi  v  naději,  že  je  uvolní  –  aby  pomohl  ukončit  finanční  tyranii.

Toto  je  další  vzácný  pohled  na  velmi  pravděpodobně  skutečné  dokumenty  Iluminátů.  Můžeme  vidět,  že  stupně  Iluminátů  
jsou  nyní  výrazně  nad  33.

ODLOUPIT  SE

Zdá  se,  že  v  horní  části  dokumentu  jsou  čtyři  zvířata  z  Apokalypsy  -  lemovaná  okřídlenými  bytostmi  s  rozeklanými  kopyty.

Díky  spojení,  které  zprostředkoval  Leo  Zagami,  skončil  pan  Daniele  Dal  Bosco  s  dluhopisy  Neila  Keenana,  které  měly  
nominální  hodnotu  celkem  144,5  miliardy  dolarů.

Zagami  také  zveřejnil  obrázky  dokumentů,  které  obdržel,  když  získal  různé  vysoké  stupně  Iluminátů.

Tento  první  dokument  uvádí  90.  stupeň,  95.  stupeň  a  97.  stupeň.  Zdá  se,  že  samotný  rituál  byl  vytvořen  k  8.  březnu  1997.

Je  pravda,  že  Leův  silný  italský  přízvuk  a  velmi  rychlá  konverzační  rychlost  ztěžuje  většině  anglicky  mluvících  posluchačů,  aby  ho  
následovali.  Přepisy  projektu  Camelot  vám  umožní  sledovat  vše  v  jeho  rozhovoru.

Zapletení  Lea  s  Benjaminem  Fulfordem  nakonec  vedlo  k  dohodě,  která  měla  pomoci  uvolnit  dluhopisy  bývalé  čínské  vládnoucí  
strany  Kuomintang.  Tyto  dluhopisy  jsou  nyní  středem  soudního  sporu  za  bilion  dolarů.

Když  Zagamiho  web  poprvé  vyšel,  zveřejnil  své  fotografie  s  mnoha  špičkovými  lidmi  z  Iluminátu.  Některé  z  nich  
jsou  stále  dostupné,  zatímco  jiné  jsou  nefunkčními  odkazy,  které  je  třeba  po  přesunu  webu  na  nový  server  opravit.

Dal  Bosco  pak  ukradl  dluhopisy.  Neexistují  žádné  přímé  důkazy,  že  by  se  Zagami  podílela  na  této  krádeži  nebo  z  ní  měla  nějakým  
způsobem  prospěch.  Bude  zajímavé  slyšet  jeho  stránku  věci,  pokud /  až  se  tento  případ  dostane  před  soud.
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[Všimněte  si  fráze  „Tau  Orphee  Luchifero“  uvnitř  kruhové  pečeti.  Zdá  se,  že  slovo  „andělé“  bylo  záměrně  nesprávně  
napsáno  jako  „úhly“  kvůli  zednářské  posedlosti  geometrií.]
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Jeden  z  úplně  prvních  příspěvků,  které  Zagami  udělal  na  svém  novém  webu,  v  té  době  také  představoval  tento  znepokojivý  
obraz  mozaiky  vytvořené  z  lidských  kostí  přibitých  ke  zdi.

Tato  stránka  obsahuje  ještě  větší  příklad  mozaikové  "kostěné  práce",  vytvořené  do  krucifixu  -  zřejmě  uvnitř  zařízení  na  vysoké  úrovni  
Iluminátů.  Vidíme,  že  kostěná  práce  je  velmi  propracovaná  --  a  pokračuje  i  mimo  rámec  fotografie.

Tyto  kosti  možná  nebyly  z  falešných  lékařských  koster.  Je  možné,  že  byly  získány  od  lidí,  kteří  byli  obětováni.

Je  velmi  důležité  poznamenat,  že  Leo  neoznámil  ani  jednu  z  těchto  fotografií  s  žádnou  velkou  fanfárou.  Jen  náhodně  je  hodil  na  svou  stránku.

Tato  mozaika  se  objevila  přímo  u  diskuse,  kterou  Leo  napsal  o  zednářské  lóži  P2  v  Itálii.

I  když  jsou  vyrobeny  s  plastovými  kostmi,  někdo  si  zjevně  dal  s  výrobou  těchto  návrhů  velké  problémy.

RUŠIVÉ  OBRAZY  Z  RITUÁLNÍHO  MÍSTA

DALŠÍ  PŘÍKLAD,  KTERÝ  JE  JEŠTĚ  VĚTŠÍ
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když  je  jasně  vidět  mnohem  více  mimo  viditelný  rám?

Komentář:

K  těmto  znepokojivým  obrázkům  přišel  komentář,  který  stojí  za  sdílení.  První  obrázek,  jak  se  ukázalo,  je  ve  skutečnosti  
také  jezuitský /  křesťanský  symbol.

„Obraz  mozaiky  vytvořené  z  lidských  kostí  přibitých  na  zeď“  má  pozoruhodnou  podobnost  s  logem  jezuitů:

Vím,  že  je  nepříjemné  se  na  to  dívat,  ale  tohle  je  jeden  případ,  kdy  obrázek  skutečně  vydá  za  tisíc  slov.

Autor:  Arend  Lammertink

Na  vršcích  lebek  se  nahromadil  hustý,  viditelný  prach,  jak  vidíme  zde.  Je  jasné,  že  jsou  nějakou  dobu  přibité  ke  zdi.

E-mail:  [UPRAVENO]

Pokud  to  Leo  udělal  jako  "falešný",  tak  proč  publikoval  pouze  tento  jeden  obrázek,  aniž  by  to  skutečně  zmínil  --

SYMBOL  JESUITŮ  V  KOSTÍ
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Členové  se  nazývají  jezuité  a  jsou  také  hovorově  známí  jako  „God's  Marines“[2]  a  jako  „The  Company“,  což  jsou  odkazy  na  vojenské  
zázemí  zakladatele  Ignáce  z  Loyoly  a  ochotu  členů  přijímat  rozkazy  kdekoli  na  světě  a  žít  v  extrémní  podmínky.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Society_of_Jesus

http://cs.wikipedia.org/wiki/Holy_Name_of_Jesus

A  stejné  logo  můžete  najít  například  na  hlavním  oltáři,  kostele  Gesù  v  Římě:

Tovaryšstvo  Ježíšovo  (latinsky:  Societas  Iesu,  SJ,  SJ  nebo  SI)  je  katolický  mužský  náboženský  řád,  který  se  řídí  učením  katolické  
církve.

Zní  „IHS“,  což  ve  veřejném  vysvětlení  odkazuje  na  svaté  jméno  Ježíš:

V  křesťanství  se  Svaté  jméno  Ježíš  vztahuje  k  teologickému  a  zbožnému  použití  jména  Ježíš.  Úcta  a  náklonnost,  s  níž  křesťané  pohlíželi  
na  Svaté  jméno  Ježíš,  sahá  až  do  raných  dnů  křesťanství.[1]
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Písmena  IHS  na  oplatkách  ve  tvaru  slunce  znamenala  Isis,  Hora,  Seba  (později  římští  katolíci  tvrdili,  že  jde  o  první  tři  písmena  Ježíšova  
jména  v  řečtině)....

Musím  přiznat,  že  najít  takové  příšerné  obrázky  na  webových  stránkách  informátora  Iluminátů  byl  docela  šok.

O  to  větším  šokem  je  nyní  to,  že  tuto  stránku  může  navštívit  kdokoli.  Není  tajný  a  není  veřejnosti  uzavřen  –  a  to  všechno  jsou  skutečné  
lidské  kosti.

To  bylo  integrováno  do  křesťanství,  protože  oplatka  použitá  při  eucharistii  je  kulatá  s  vyrytým  IHS.  A  tato  pohanská  Trojice  Isis,  Horus,  
Seb  byla  reprezentována  IHS,  která  pak  byla  vytvořena  jako  christogram  pro  Ježíše  Krista.

V  každém  případě  je  jasné,  že  obrázek  s  kostmi  má  s  "Iesus  Hominum  Salvator"  pramálo  společného,  to  je  za

Ve  skutečnosti  IHS  odkazuje  na  egyptské  bohy  Isis  Horus  Seb:

http://www.godlikeproductions.com/forum1/message772711/pg1

Uctívání  slunce  ovládalo  Egypt.  Egyptští  kněží  praktikovali  „transsubstanciaci“  a  tvrdili,  že  jsou  schopni  přenést  boha  Slunce  Osirise  do  
kruhové  oplatky.

Tak  určitě...

http://www.sabbathcovenant.com/IHS.htm

AKTUALIZACE  2/5/12:  TYTO  OBRÁZKY  JSOU  Z  ŘÍMSKOKATOLÍCKÉ  KAPLE!

V  rituálech  předobrazujících  katolickou  mši  pak  věřící  jedli  „tělo“  svého  boha,  aby  vyživili  své  duše.

NEJVĚTŠÍM  šokem  však  je,  že  se  jedná  o  vchod  do  římskokatolické  kaple  známé  jako  Sedlecká  kostnice  --  v  České  republice.

Pohanský  Řím  uctíval  Isis,  Hora  a  Seba.  Kulatý  kotoučový  oplatek  IHS  symbol  Isis,  Hora,  Seba,  byl  pojídán  jako  potrava  pro  duši.
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Kostnice  _  odhaduje  se,  že  obsahuje  kostry  mezi  40  000  a  70  000  lidmi,  z  nichž  mnozí  mají  své  kosti  umělecky  upraveny  tak,  aby  
tvořily  výzdobu  a  vybavení  kaple.  Kostnice  patří  mezi  nejnavštěvovanější  turistické  atrakce  České  republiky,  která  ročně  přiláká  přes  200  
000  návštěvníků....

http://cs.wikipedia.org/wiki/Sedlec_Ossuary

Obrovský  lustr  z  kostí,  který  obsahuje  alespoň  jednu  z  každé  kosti  v  lidském  těle,  visí  ze  středu  lodi  s  girlandami  lebek ,  které  věší  klenbu.

V  ERBU  JE  ZEDNÁŘSKÁ  KORUNKA  32.  STUPNĚ

Kostnice  v  Sedlci  (česky:  kostnice  Sedlec)  je  malá  římskokatolická  kaple,  nacházející  se  pod  hřbitovním  kostelem  Všech  svatých  (česky:  
Hřbitovní  kostel  Všech  Svatých)  v  Sedlci,  předměstí  Kutné  Hory  v  České  republice.

V  roce  1870  byl  u  Schwarzenbergů  zaměstnán  řezbář  František  Rint  rodinu  dát  do  pořádku  hromady  kostí.  Strašidelné  _  výsledek  
jeho  snažení  mluví  sám  za  sebe.  V  rozích  kaple  zabírají  čtyři  obrovské  zvonovité  mohyly.

Mezi  další  díla  patří  mola  a  monstrance  po  stranách  oltáře,  velký  schwarzenberský  erb,  a  podpis  Rinta,  rovněž  popravený  v  kosti,  
na  zdi  poblíž  vchodu.
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Sedlecká  kostnice  nese  schwarzenberský  erb,  který  má  navrchu  podivně  známou  korunu.

Nyní  se  podívejte  na  horní  část  zednářského  křídla  32.  stupně.
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S  PRAVDOU  PŘICHÁZÍ  SVOBODA

Těším  se  na  den,  kdy  budou  moci  vystoupit  a  podělit  se  o  své  zkušenosti  –  abychom  se  mohli  všichni  společně  léčit  jako  planeta.

vidět.

Ačkoli  mnoho  jejich  členů  se  skupinou  a  její  přísnou  kontrolou  silně  nesouhlasí,  dosud  nebyli  schopni  uniknout  z  tohoto  živého  pekla.

KLIKNĚTE  ZDE  PRO  ČÁST  ŠEST:  KONCEPČNÍ  PONZIHO  SCHÉMA

Zde  je  pohled  vedle  sebe  na  oba  dohromady.  V  designu  je  pozoruhodná  podobnost,  jak  můžete

Důkazy  jsou  ohromující,  že  Ilumináti  skutečně  existují  –  a  jsou  zapojeni  do  okultních  rituálních  magických  praktik.

Teď,  když  je  můj  život  ohrožen,  nemám  co  ztratit,  když  vám  řeknu  přesně,  co  mi  bylo  nabídnuto  -  a  jak  to  funguje.

Sedlecká  kostnice  je  klasickým  příkladem  principu  „schovávat  to  na  veřejnosti“.

Přímo  i  nepřímo,  v  závislosti  na  situaci,  mě  tato  skupina  oslovila  a  nabídla  fantastické  bohatství  za  velmi  malou  počáteční  investici.
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Napsal  David  WilcockPátek,  13.  leden  2012  13:13

ZISK  ZE  „KRYTÉ“  EKONOMICE

Světoví  vůdci  dostali  bezcenné  dluhopisy  -  v  astronomických  nominálních  hodnotách  -  výměnou  za  obrovské  množství  zlata.  Chtějí  své  zlato  zpět  -  ale  je  jim  

zadržováno  smrtící  silou.

Můžete  se  nevěřícně  smát  a  odpálit  spalující  komentáře  –  říkat  mi,  že  jsem  blázen.

Pokračuj...  ale  stejně  řeknu  pravdu  pro  ty,  kteří  budou  poslouchat.

JAK  SE  STÁT  MULTIMILIONÁŘEM  ZA  necelých  DESET  TISÍC  DOLARŮ  --  ZA  MĚSÍCE

Dluhopisy,  které  jsme  nyní  viděli  ze  čtyř  různých  zdrojů,  se  používají  k  upisování  skrytého  ekonomického  systému  –  řízeného  
Federálním  rezervním  systémem  a  jeho  globálním  ekvivalentem  Bank  of  International  Settlements  neboli  BIS.

Pokud  jste  nestudovali  předchozích  pět  částí  tohoto  úžasného  vyšetřování,  bude  se  vám  to,  co  se  chystáte  číst,  zdát  nemožné.

Tento  systém  je  podpořen  obrovským  množstvím  zlata,  které  bylo  zabaveno  ze  zemí  celého  světa,  počínaje  tajnou  dohodou  v  roce  1921  –  něco  přes  

sedm  let  po  založení  Federálního  rezervního  systému.

Část  šestá  –  The  Ultimate  Ponzi  Scheme

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny?start=5
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Již  byli  nejméně  čtyři  různí  lidé,  kteří  mi  poslali  e-mail  se  svými  příběhy  -  a  jsem  si  jistý,  že  jich  bude  mnohem  více.

Vzhledem  k  mé  veřejné  pozici  a  široké  škále  kontaktů,  které  jsem  navázal  se  zasvěcenými  osobami,  které  mají  přístup  k  vysoce  
odděleným  přísně  tajným  programům,  mi  bylo  nabídnuto  několik  způsobů,  jak  bych  to  mohl  udělat.

Mluvil  jsem  s  ostatními  ve  svém  oboru,  kteří  dostali  podobné  finanční  nabídky,  včetně  Benjamina  Fulforda.

Od  té  doby  byla  vytvořena  neuvěřitelně  masivní  „skrytá“  ekonomika.  Zasvěceným  se  říká,  že  tato  ekonomika  je  podporována  obrovským  
množstvím  zlata  na  „zálohách“  u  BIS.

V  tuto  chvíli  nemám  povolení  od  žádného  z  ostatních  zveřejnit  jejich  jména.

Vzhledem  k  tomu,  co  jsme  se  při  tomto  vyšetřování  naučili,  to  nyní  považuji  za  konečný  Ponziho  plán  –  vytvořený  na  zakázku,  aby  zničil  
legitimní  světovou  ekonomiku.

Dolarové  hodnoty  v  tomto  skrytém  systému  jsou  mnohem  větší  než  cokoli  v  otevřeném  světě.

Od  roku  2007  mi  tento  systém  vysvětlilo  několik  lidí  a  nabídlo  mi,  že  mi  pomohou  dostat  se  dovnitř.  Každý  z  nich  mi  vyhrožoval,  že  o  tom  
nikdy,  nikdy  nebudu  mluvit ,  jinak  mi  na  dveře  zaklepou  vládní  agenti.

NIKDY,  NIKDY  NEMLUV!

Přesto  můžete  v  tomto  systému  obchodovat,  vytahovat  z  něj  zisky  a  používat  je  v  otevřeném  světě.

Kdyby  mi  všichni  tito  skvělí  pánové  dali  „přátelský  rozhovor“,  měl  bych  docela  štěstí.

VĚNOVAL  JSEM  TO  VÁŽNĚ

Nejednou  jsem  stál  před  otázkou,  zda  to  udělat  nebo  ne.  Vážně  jsem  to  zvážil,  protože  finanční  prostředky  mohly  být  
použity  na  dramatickou  pomoc  a  rozšíření  práce,  kterou  dělám,  mnoha  různými  způsoby.

Nicméně  Pravda  a  úplné  odhalení  je  nyní  mou  nejlepší  ochranou.

Mohli  byste  utratit  řekněme  7  500  dolarů  a  skončit  s  miliony  dolarů  v  zisku  během  několika  měsíců?

Myšlenka  pomoci  při  navrhování  fondů  humanitární  pomoci  mě  oslovila.  Jsem  si  jist,  že  bych  mohl  vytvořit  mnoho  cenných  metod  pro  
výrazné  zmírnění  lidského  utrpení,  kdybych  k  tomu  měl  přístup.

Důvodem,  který  jsem  měl  zvážit,  bylo,  že  pokud  tento  systém  existuje  a  je  legální,  proč  se  nezapojit  a  nepomáhat  jej  nasměrovat  k  
pozitivnějšímu  účelu  –  jako  je  rozšíření  dosahu  toho,  co  mohu  dělat  se  svou  prací?

Nakonec  jsem  to  všechno  viděl  jako  velké  pokušení,  kterému  jsem  se  musel  úplně  vyhnout.

Mnoho  skupin  za  mnou  stojí  a  chrání  mě  -  abych  to  všechno  mohl  poprvé  odhalit  veřejně,  na  jednom  místě.

Ano.  Absolutně.

Tím,  že  toto  napíšete,  také  připravuje  cestu  pro  mnoho  a  mnoho  dalších,  aby  se  ozvali  o  svém  zapojení  do  tohoto  systému,  nyní,  když  
už  nic  z  toho  není  tajemstvím.

(Podle  Fulforda  a  Scotta  byly  tyto  programy  zřejmě  nyní  vypnuty,  ale  malý  počet  špičkových  zasvěcenců  je  zjevně  stále  používá.)

Dovolte  mi,  abych  se  ujasnil.  Tento  systém  existuje.  Ještě  důležitější  je,  že  je  100%  LEGÁLNÍ.  Klíčem  k  tomu,  zda  se  do  toho  skutečně  
můžete  dostat  a  používat  to,  je ,  koho  znáte.
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Hollywoodský  film  KONVERGENCE,  který  ještě  stále  není  financován  –  ale  už  se  velmi  blíží  tomu,  abychom  to  udělali  správně

To,  co  prozradím,  stačí  k  tomu,  abyste  se  potenciálně  zapojili  do  tohoto  systému,  pokud  máte  základní  počáteční  kapitál  --

způsob.

Ti,  kteří  mi  prodloužili  úvěrové  linky  a  kteří  vedli  tyto  účty  na  mé  jméno,  to  mohli  použít  jako  páku,  aby  mě  velmi  výrazně  poškodili.

MOJE  PRVNÍ  EXPOZICE  TOMTO  SYSTÉMU

ale  opět,  většina  z  toho  byla  zřejmě  nyní  ukončena.

Mohl  jsem  začít  s  přiměřeně  malou  investicí  a  skončil  bych  odpovědným  za  dluhy  v  milionech  dolarů.

Chci  také  jasně  říci,  že  nebudu  nabízet  pomoc  nikomu,  kdo  si  přeje  další  pomoc,  jak  se  do  toho  zapojit...  ani  nebudu  na  podobné  dotazy  
odpovídat.

Je  zřejmé,  že  nedoporučuji  se  o  to  pokoušet.

Na  veřejnosti  jsem  také  mohl  být  surově  označen  za  finančního  spiklence,  který  zpronevěřil  miliony  a  miliony  dolarů.

Já  sám  jsem  to  neudělal  -  a  nemám  to  v  úmyslu.  Nemůžeme  vyřešit  finanční  tyranii  tím,  že  se  připojíme  k  samotnému  systému,  
který  jí  umožňuje  pokračovat.

Poprvé  jsem  o  tomto  systému  slyšel  v  roce  2007.  Šel  jsem  na  setkání  hybatelů  zábavního  průmyslu  v  soukromé  rezidenci  v  
Malibu  a  obzvlášť  na  mě  zapůsobil  jeden  jedinec,  který  chtěl  zahájit  koncert  na  podporu  světového  míru.

Oslovil  jsem  toho  člověka  na  akci  a  dal  mu  vědět,  kdo  jsem,  a  film,  na  kterém  pracuji.  Poté  jsme  měli  nějaké  písemné  a  telefonní  
ústředny.

Moje  práce  je  ze  100  procent  financována  z  čistých,  nadstandardních  a  otevřených  veřejných  peněz  od  lidí,  jako  jste  vy,  
objednávání  našich  produktů  ke  stažení  a  vstupenek  na  konference.

NECHCI  NIKOHO  NAPADAT

Nějak  jsem  měl  to  štěstí,  že  mě  on  a  jeho  partner  pozvali  na  další  schůzku  s  jejich  finančníkem.

Setkání  se  konalo  v  Casa  Del  Mar,  luxusním  hotelu /  restauraci  s  obsluhou  na  nábřeží  Santa  Monica.  Všechno  uvnitř  mělo  velmi  
vysoké  stropy,  viktoriánský  nábytek  a  výzdobu  a  bohatí  lidé.

Nabídka  byla  konkurenceschopná  s  většinou  ostatních  restaurací  v  okolí,  což  mě  překvapilo.

Nepřeji  si  útočit,  obviňovat  nebo  napadat  subjekty,  o  kterých  budu  diskutovat,  protože  jejich  úplné  kontaktní  údaje  jsou  na  internetu.

Přesto  vám  ukážu,  jak  tento  systém  funguje.

Začnu  tím,  že  se  podělím  o  svůj  osobní  úvod  do  tohoto  světa,  který  je  výsledkem  mého  úsilí  o  financování  mého

Dovolte  mi  znovu  říci,  že  to,  co  dělají,  neporušuje  žádné  zákony.

K  tomu,  abyste  se  dostali  do  tohoto  systému,  nepotřebujete  více  než  10-50  tisíc  dolarů,  podle  toho,  jak  to  uděláte.
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jeden  bílý  a  jeden  žlutý  –  oba  měli  stejné  vlasy,  stejné  sluneční  brýle  a  stejná  gigantická  prsa.

PŘICHÁZÍ  FINANČNÍK

Viděli  jsme  také,  jak  generální  ředitel  velké  internetové  korporace  dorazil  se  dvěma  úžasnými  Asiatky  v  slušivých  bikinách  –

No,  tam  jsem  byl...  ale  věci  měly  být  ještě  zajímavější .

Finančník  měl  krvavě  červený  kožený  kufřík  z  hadí  kůže  a  zvláštní  zlatý  náhrdelník,  ve  kterém  byl  zlatým  písmem  rýsován  krucifix.  
Okraje  krucifixu  měly  na  sobě  stylizované  kruhové  „boule“.

Viděl  jsem  Jennifer  Garner,  herečku,  sedět  u  sousedního  stolu,  když  jsem  šel  do  hlavního  prostoru  objednat  jídlo.  Navázali  jsme  oční  kontakt,  
ale  neobtěžoval  jsem  ji.

Představte  si,  že  vidíte  dvě  ženy,  které  vypadají  tak  úžasně  na  obou  pažích  tohoto  šedovlasého  muže  -  kráčející  hrdě  středem  této  luxusní  
restaurace!

Nakonec  se  objevil  finančník.  Zaplatili  jsme  za  jídlo  a  odešli  z  jídelny  a  odešli  ke  stolu  ve  vzdáleném  rohu  obrovského  salonku  blíže  ke  
vchodu.

Toto  je  nejpodobnější  obrázek,  který  jsem  našel,  pokud  jde  o  to,  jak  oba  vypadali,  a  styl  bikin,  který  měli  na  sobě  -  kromě  barvy  a  
skutečnosti,  že  oba  měli  sluneční  brýle.

Seděl  jsem  se  svým  novým  kontaktem  a  jeho  obchodním  partnerem  v  jídelně  a  objednal  si  jídlo.  Chtěl  tam  být  s  dostatečným  předstihem,  
než  finančník  dorazí,  abychom  ho  nepropásli.
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Bylo  to  poprvé,  co  finančník  těmto  chlapům  vysvětlil,  jak  systém  skutečně  funguje.  Měl  jsem  velké  štěstí,  že  jsem  tam  byl  a  mohl  jsem  slyšet,  co  

řekl.

Nikdy  se  nemůžete  dotknout  jistiny,  která  je  držena  na  vaše  jméno  –  jak  dlouho  bude  trvat,  než  se  vygeneruje  úrok.

Netrvalo  dlouho  a  kladl  jsem  tak  inteligentní  a  cílené  otázky,  že  se  ostatní  dva  chovali,  jako  bych  byl  šéf.

Pokud  chcete  vyrobit  film,  který  stojí  100  milionů  (nikdy  nevyslovíte  nahlas  slova  „milion“  nebo  „miliarda“,  a  to  ani  do  telefonu),  banka  přesune  

určitou  částku  jistiny  na  samostatný  účet.  pro  tebe.

Tento  náhrdelník  je  asi  tak  blízko,  jak  jsem  mohl  najít,  jaký  byl  obecný  tvar.

Finančník  nám  řekl,  jak  se  poprvé  dozvěděl  o  tomto  rozsáhlém  skrytém  ekonomickém  systému.

Nicméně  to,  co  jsem  viděl,  byla  jen  čára  zlata,  která  načrtla  tento  tvar  –  kříž  s  kruhovými  „boulemi“  na  každém  okraji  –  bez  kruhové  oblasti  kolem  
středu.

Podstatou  příběhu  bylo,  že  mu  obchodní  partner  řekl,  že  peněz  není  na  světě  vůbec  málo  –  pokud  znáte  ty  správné  lidi.

Ve  skutečnosti  mu  jeho  zasvěcenec  řekl,  že  jsou  k  dispozici  „biliony  a  biliony  a  biliony  a  biliony  a  biliony“  dolarů.  Musíte  jen  vědět,  kde  se  

nachází  a  jak  se  k  němu  dostat.

Když  jsem  poznamenal,  že  se  jedná  o  templářský  kříž,  vypadal  šťastně  překvapen  -  a  řekl  mi,  že  je  skutečně  templář.

Přinejmenším  dvakrát  nebo  třikrát  zdůraznil  skutečnost,  že  jeho  zasvěcenec  pětkrát  za  sebou  opakoval  slovo  „biliony“.

Hned  jsem  věděl,  že  jsem  se  dostal  do  velmi,  velmi  zajímavé  situace.

řádek.

"TRILIÓNY  A  BILIONY  A  BILIONY  A  BILIONY  A  BILIONY  DOLARŮ"

POUZE  ZE  ZÁJMU  --  NIKDY  ŘEDITELE

Tehdy  jsem  tomu  nerozuměl,  ale  bylo  mi  řečeno,  že  veškeré  peníze,  které  z  tohoto  systému  získáte,  budou  pocházet  pouze  z  plateb  úroků.

Netrvalo  dlouho  a  začali  jsme  mluvit  o  podnikání.
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"Ale  nikdy  to  nemusíš  splácet!"

(Samozřejmě  pravdou  je,  že  nic  není  zadarmo  a  nic  není  snadné.

Usmál  se  -  jako  by  chtěl  říct:  "Chápeš  to?"

Přinejmenším  bychom  skončili  u  „scénářského  poradce“,  který  by  poselství  našeho  filmu  nasměroval  do  něčeho,  co  vyhovovalo  jejich  
agendě.)

Peníze  zůstanou  na  tomto  účtu  na  vaše  jméno  dostatečně  dlouho,  aby  vygenerovaly  úrok  nezbytný  k  financování  vašeho  projektu.

POKUD  PŘEDLOŽÍTE  CERTIFIKÁT,  ROZPÁRAJÍ  HO

VŠE  PROHLÍŽENO

"UVĚDOMUJETE  SI,  CO  TO  JE?"

V  závislosti  na  velikosti  jistiny  může  být  100  milionů  vygenerováno  za  méně  než  měsíc  –  někdy  pouze  za  dny.

Finančník  mi  řekl,  že  obdržím  certifikát  pro  jistinu,  který  bude  veden  na  mé  jméno.

Kdybych  však  šel  do  vydávající  banky  a  předal  jim  to  s  tím,  že  chci  vyplatit  zůstatek  na  „mém“  účtu,  roztrhali  by  ho  –  a  mohl  bych  být  dokonce  
zatčen.

Z  krvavě  červeného  kufříku  z  hadí  kůže  byly  poskytnuty  dokumenty,  které  vypadaly  úžasně  věrohodně.

V  té  době  byl  rozpočet  KONVERGENCE  doufejme  nižší  než  5  milionů  –  zatímco  nyní  se  díváme  na  větší  číslo,  abychom  to  udělali  správně.

Místo  toho  bych  nechal  peníze  odpočívat  na  účtu,  dokud  se  nevygeneruje  správná  výše  úroku.

Finančník  řekl:  „Tohle  nemám  mít“  a  zdálo  se,  že  je  nervózní,  aby  nám  je  ukázal  –  ale  viděl  jsem  je  a  zacházel  s  nimi.

Finančník  mi  řekl,  že  by  bylo  „velmi  snadné“  vygenerovat  takový  druh  peněz  –  a  téměř  se  smíchem  to  odmítl.

Pak  mi  bylo  řečeno,  že  „nadace  jako  jedna  z  mnoha  Rockefellerových  entit“  mi  zaplatí  ve  formě  grantu.

Nemohl  jsem  se  nezeptat  finančníka  na  jména  bankéřských  rodin,  které  se  do  toho  zapojily.

Prošel  jsem  seznam  jmen  iluminátských  rodin,  jak  je  vidět  v  knihách  Fritze  Springmeiera:  "Astor,  Bundy,  Collins,  DuPont,  Morgan,  
Rockefeller,  Rothschild,  Warburg,  Van  Duyn..."

"Proč  dělat  film  za  5  milionů,  když  můžete  stejně  snadno  natočit  film  za  100?"

Bylo  mi  řečeno,  že  jakmile  tyto  peníze  dostanu,  jsou  moje.  Nemusel  jsem  to  splácet.  Nebyly  by  žádné  další  řetězce.

Byl  docela  překvapený  a  ohromen  tím,  kolik  toho  vím.  Potvrdil,  že  každé  jméno,  které  jsem  zmínil,  bylo  součástí  tohoto  finančního  
systému.

Bylo  to  tak  jednoduché.

Také  jsem  se  ho  zeptal,  jestli  zná  Leo  Wanta,  jméno,  které  jsem  slyšel  v  mnoha  článcích  od  Shermana  Skolnicka.

"No,  chceme,  aby  ten  film  vydělal,"  odpověděl  jsem.

Znovu  byl  překvapen  a  řekl,  že  tato  skupina  v  minulosti  spolupracovala  s  Wantou,  ale  došlo  k  rozporům.
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"Je  to  založeno  na  učení  nejstarších  mysterijních  škol  na  světě.  Opravdu  zajímavé  věci."

Iluministé  jsou  obecně  bohatí  podnikatelé,  kteří  mají  pod  sebou  4  vrstvy  lidí.  Čtvrtá  vrstva  dole  má  ve  skutečnosti  kontakt  s  lidmi  v  
drogovém  průmyslu.

Zdálo  se,  že  ten  muž  naprosto  a  upřímně  neznal  skutečnost,  že  lidé,  pro  které  pracoval,  měli  nějakou  duchovní  filozofii.

Nikdy  se  neidentifikují  jako  Iluministé;  pouze  jako  lidé  se  zájmem  o  investování,  se  zaručeným  ziskem  a  jsou  vysoce  tajnůstkářští....

Nikdy  jsem  nebyl  stydlivý.  Ta  zvědavost  mě  zabíjela.

SVALI  POTVRZUJE  ČTYŘI  ÚROVNĚ  UTAJENÍ

Bankovnictví:  Původní  iluministé  byli  bankéři  a  mají  vysoce  vyškolené  finančníky,  aby  organizovali  své  peníze  a  rozdělovali  výše  uvedené  
nezákonné  prostředky  do  „slušnějších“  předních  skupin/organizací.

Tak  jsem  to  hodně  zariskoval  a  začal  finančníkovi  klást  ostřejší  otázky.

Iluminátský  whistleblower  Svali  potvrdil,  že  mezi  skutečnými  zasvěcenci  a  „potřesením  rukou“,  kam  se  převádějí  peníze,  budou  

asi  čtyři  úrovně.

Lidé  na  těchto  nižších  úrovních  skutečně  nevědí,  pro  koho  pracují  nebo  čemu  věří.

Založí  také  benevolentní  charitativní  organizace,  komunitní  organizace  atd.  jako  fronty  a  nasměrují  peníze  ze  široké  základny  do  
těchto  skupin.

"Dovolte  mi,  abych  se  vás  zeptal  na  toto.  Slyšel  jste  někdy  o  Iluminátech?"

V  tomto  úryvku  mluví  o  jiných  typech  podnikání,  ale  vždy  platí  stejné  principy.

Ilumináti  jsou  obzvláště  hrdí  na  své  schopnosti  vydělávat  peníze  a  manipulovat  s  nimi  a  na  svou  schopnost  odborně  zakrýt  své  
papírové  stopy,  vrstvu  po  vrstvě.

"Ne,"  odpověděl.  "Proč?"

http://web.archive.org/web/20030808142923/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/10/chapter01.ht

Všechny  bankovní  cesty  nakonec  povedou  do  Belgie,  finančního  centra  Iluminátů  pro  svět.

Mají  spoustu  finančních  zdrojů  na  podporu  svých  podniků,  což  znamená,  že  ve  skutečnosti  mohou  najmout  ty  nejlepší  právníky,  účetní  
atd.,  aby  jim  pomohli  zakrýt  stopu.

„Všechna  jména,  která  jste  právě  zmínil,  jsou  zjevně  součástí  duchovní  skupiny,  která  praktikuje  určitou  víru.

ml

AKTUÁLNĚJŠÍ  INFORMACE

Drogový  provoz:  Ilumináti  se  před  lety  spojili  s  mafií  a  Kolumbijci,  aby  si  navzájem  pomáhali  s  dovozem  drog  do  Spojených  států.  
Poskytují  také  kurýry  pro  odvoz  drog  a  peněz  ze  států.

Nepřeji  si  způsobit  újmu  žádnému  ze  svých  kontaktů,  takže  nebudu  naznačovat,  jak  jsem  se  dozvěděl  zbytek  těchto  informací.  Nechci  
ani  poškodit  společnosti  provozující  webové  stránky,  na  které  se  budeme  dívat.

„A  není  to  křesťanství.

Důležité  je,  že  všechny  tyto  informace  jsou  zcela  prokazatelné.
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*

Společnost  pak  může  být  prodána  osobě  nebo  skupině  osob,  které  si  přejí  založit  společnost,  aniž  by  museli  projít  všemi  postupy  vytváření  

nové.

Očividně  to  některé  nově  ražené  celebrity  dělají,  aby  si  znovu  vybudovaly  kredit.

Chcete-li  získat  přístup  k  firemnímu  úvěru.

s  dolarovými  hodnotami  mnohem  vyššími,  než  si  dokážete  představit.

Mějte  na  paměti,  že  je  stále  téměř  nemožné  uspět  v  tomto  programu,  pokud  nemáte  podporu  zevnitř  --

*

Tyto  důvody  jsou  otevřeny  kritice.  Před  mnoha  lety  by  řádné  začlenění  podniku  trvalo  měsíce.

Nejlepší  regálová  společnost  ke  koupi  je  "stará"  společnost,  která  má  10  až  14letou  historii,  protože  to  zajistí  největší  úvěrové  linky.  Hodnota  se  

snižuje,  když  překročíte  14  let  nebo  méně  než  10  let.

Navíc  drtivá  většina  lidí,  kteří  prováděli  toto  „obchodování“,  byla  nyní  vyřazena  a  Keith  Scott  řekl,  že  celkový  počet  je  nyní  pouze  asi  200.

Získat  možnost  ucházet  se  o  zakázky.  Některé  jurisdikce  vyžadovat,  aby  tam  byla  společnost

tak.

Chci,  aby  bylo  jasné,  že  existuje  několik  různých  způsobů,  jak  se  zapojit  do  tohoto  programu,  aniž  byste  museli  utrácet  obrovské  množství  

peněz.  Jako  nejoblíbenější  způsob  se  však  jeví  nákup  jedné  nebo  více  „regálových  korporací“.

http://cs.wikipedia.org/wiki/Shelf_corporation

*

To  může  okamžitě  změnit  vaši  bonitu  z  toho,  že  jste  na  skládkách,  na  naprosto  librovou.

Byla  vytvořena  a  ponechána  bez  aktivity  --  přeneseně  odložena  na  „poličku“  ke  „stáří“.

Ukázat  dlouhověkost  společnosti  s  cílem  přilákat  spotřebitele  nebo  investory.

Mohu  mluvit  o  tomto  zasvěceném  světě,  ve  kterém  lidé  nesou  mnohem  větší  rovnováhu  než  v  otevřené  ekonomice,  ale  nejlepší  způsob,  jak  si  to  

uvědomit,  je  ukázat  vám  přesně,  jak  a  kde  se  zapojit.

*

Nyní,  když  jste  šéfem  staré  společnosti,  můžete  přimět  banky,  aby  vám  proti  ní  nabídly  úvěrovou  linku  --

Mezi  běžné  důvody  pro  nákup  regálové  společnosti  patří:

tak  jsem  slyšel.

Je  důležité,  aby  se  nezdálo,  že  by  vedení  korporace  změnilo  majitele  –  jinak  „zestárne“  do  doby,  kdy  jste  ji  získali,  a  její  kreditní  hodnota  tím  prudce  

klesne.

Chcete-li  ušetřit  čas  spojený  s  kroky  k  vytvoření  nové  společnosti.

Nyní  je  to  však  docela  snadné,  alespoň  v  Austrálii,  Kanada,  Spojené  státy  americké  a  západní  Evropě,  dělat

podnik  po  určitou  dobu  mít  tuto  schopnost.

KROK  1:  KOUPIT  REGÁLOVÉ  KORPORÁCE

ZÁPIS  NA  WIKIPEDII  NA  REGÁLOVÝCH  KORPORÁCÍCH

Ve  skutečnosti  to  lze  nyní  v  některých  jurisdikcích  provést  za  pouhých  pár  hodin....

Zjednodušeně  řečeno  si  můžete  koupit  společnost,  která  vznikla  před  lety,  podala  daňová  přiznání  a  roční  zúčtování  a  je  právně  reálná.  Získáte  tak  

všechny  výhody  dané  společnosti.

Regálová  společnost,  regálová  společnost  nebo  stará  společnost  je  společnost  nebo  korporace  která  nevyvíjela  žádnou  aktivitu.
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K  přečtení  jsou  dva  články  --  Malý  dům  tajemství  na  Velkých  pláních  a  Jak  dvě  společnosti  Shell  podvedly  Pentagon.

"Prostě  zadají  vaše  jména  a  vy  odejdete  se  společností.  Presto!"  říká  Daniel  E.  Karson,  výkonný  ředitel  investigativní  firmy  Kroll  Inc.  "Cílem  
je  skrýt  vlastnictví."

K  vidění  je  také  velmi  fascinující  video  –  americký  dům  v  prérii,  kde  se  daří  firemnímu  tajemství  –  ale  nelze  jej  vložit.

Na  svých  webových  stránkách  Wyoming  Corporate  Services  aktuálně  uvádí  více  než  700  regálových  společností  k  prodeji  ve  37  
státech.  Čím  jsou  starší,  tím  jsou  dražší,  jako  skotská  whisky.

Zpráva  agentury  Reuters  popsala  Wyoming  Corporate  Services  jako  příklad  prodejce  regálových  společností,  které  byly  doslova  uloženy  
v  poštovních  schránkách  označených  jako  „firemní  apartmá“  v  hlavní  místnosti  cihlového  domu  o  rozloze  1700  čtverečních  stop  (160  m2 )  
pár  bloků  od  státní  kapitolu  Wyoming.

JE  TO  BÝVAJÍCÍ  OBCHOD

Brookside  Management  Inc.,  založená  v  prosinci  2004,  se  prodává  za  5  995  USD,  zatímco  společnost  Knotty  Management  LLC,  založená  v  
květnu,  stojí  pouhých  645  USD.  V  Delaware,  zakladatel  Harvard  Business  Services,  prodává  First  Family  LLC,  založenou  v  květnu  1997,  za  10  
000  $.

Více  než  700  společností  bylo  k  dispozici  za  ceny  v  závislosti  na  jejich  věku,  od  5  995  USD  za  šest  let  starou  společnost  až  po  645  USD  
za  nedávno  založenou  společnost.

http://www.reuters.com/article/2011/06/28/us-usa-shell-companies-idUSTRE75R20Z20110628

Tento  první  úryvek  agentury  Reuters  odhaluje,  jak  snadné  je  koupit  jednu  z  těchto  společností  –  a  utajit  své  vlastnictví.  „Skořápková“  
společnost  vám  umožňuje  skrýt  vaši  identitu.  Shelf  společnosti  jsou  jedním  typem  shell  společnosti.

"Pokud  podepisují  velký  kontrakt,  možná  nechtějí,  aby  to  vypadalo,  jako  by  právě  založili  společnost,"  řekl  Brett  Melson,  ředitel  prodeje  
USA  v  Harvard  Business  Services.

Je  to  jedna  z  desítek  podobných  podniků,  které  zřizují  obchod,  především  v  Delaware,  Wyomingu  a  Nevadě  kvůli  regulačním  úvahám.[1]

Rostoucí  výklenek  v  Shell  podnikání  jsou  police  společnosti.

Ale  dodal:  "Nechutné  postavy  mohou  se  společnostmi  udělat  spoustu  špatných  věcí."

Jedna  věc,  kterou  je  třeba  si  uvědomit,  je  opětovné  stárnutí  regálové  společnosti.  Pokud  se  úvěrové  kanceláře  dozvědí  o  společnosti,  
která  je  pod  novým  vedením,  uvedou  ji  ve  svých  zprávách,  čímž  společnost  účinně  „znovu  stárnou“.

Stejně  jako  pouze  papírové  skořápky,  které  umožňují  tajnůstkářům  skrýt  skutečné  vlastnictví  aktiv,  jsou  regálové  společnosti  zakládány  
firmami  jako  Wyoming  Corporate  Services  –  pak  jsou  ponechány  „na  polici“,  aby  se  létaly  koření.

USA  PORUŠUJÍ  PRAVIDLA

REUTERS  ZPRÁVY  O  REGÁLOVÝCH  CORPORATIONS

Později  jsou  prodány  vlastníkům,  kteří  hledají  rychlý  způsob,  jak  zajistit  bankovní  půjčky,  ucházet  se  o  smlouvy  a  zajistit  finanční  
stabilitu  projektu.

Pro  urychlení  obchodní  činnosti  je  často  možné  zakoupit  regálové  korporace  se  zavedenými  bankovními  účty,  úvěrovou  historií  a  daňovými  
přiznáními  podávanými  u  Internal  Revenue  Service.

Agentura  Reuters  již  tento  byznys  odhodila  –  nezískal  žádné  rozsáhlé  odhalení,  protože  o  tom  ze  začátku  sotva  kdo  věděl.
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Někteří  zákonodárci  chtějí  přísnější  pravidla.

Tento  úryvek  ukazuje,  jak  obrovský  už  tento  byznys  je  –  ve  výši  miliard  dolarů  –  a  jak  málo  regulace  má.

Senátor  Carl  Levin  (D-Mich.),  předseda  Stálého  podvýboru  pro  vyšetřování  Senátního  výboru  pro  vnitřní  bezpečnost,  zavádí  od  roku  2008  každý  rok  

zákon  o  transparentnosti  inkorporací  a  pomoci  při  prosazování  práva.

http://www.reuters.com/article/2011/06/28/us-usa-shell-companies-idUSTRE75R20Z20110628

Tento  další  úryvek  nám  ukazuje,  jak  USA  umožnily,  aby  se  tento  systém  rozšířil  bez  jakéhokoli  skutečného  právního  dohledu.

Návrh  zákona  by  vyžadoval,  aby  státy  získávaly  a  aktualizovaly  informace  o  skutečných  majitelích  společností  a  uvalovaly  občanskoprávní  a  

trestní  sankce  za  podávání  nepravdivých  informací.

"V  USA  je  (zakládání  podniků)  zcela  neregulované,"  říká  Jason  Sharman,  profesor  na  Griffith  University  v  Nathanu  v  Austrálii.  který  pro  

Světovou  banku  připravuje  studii  o  zakládání  společností  po  celém  světě.

http://www.reuters.com/article/2011/06/28/us-usa-shell-companies-idUSTRE75R20Z20110628

"Zločinci  využívají  americké  fiktivní  společnosti  k  páchání  finančních  podvodů,  obchodu  s  drogami,  dokonce  i  financování  terorismu,  částečně  

proto,  že  naše  státy  nepožadují,  aby  kdokoli  jmenoval  vlastníky  společností,  které  tvoří,"  uvedl  Levin  v  e-mailu  agentuře  Reuters.

Návrh  zákona  byl  odmítnut  koalicí  státních  úředníků  a  podnikatelských  skupin  s  odvoláním  na  obavy  z  nákladů  na  implementaci  nového  zákona  a  

porušení  federálních  vládních  práv  na  začlenění  státu....

"Somálsko  má  o  něco  vyšší  standardy  než  Wyoming  a  Nevada."

Mezery  v  americkém  odhalování  bankovních  účtů  a  vlastnictví  fiktivních  společností  vyvolaly  požár.

Další  americké  agentury  vznášejí  podobné  stížnosti  na  granáty.

Podle  vyšetřovatelů  Senátu  se  v  USA  každý  rok  založí  odhadem  2  miliony  korporací  a  společností  s  ručením  omezeným.

USA  byly  prohlášeny  za  „nesplňující“  ve  čtyřech  ze  40  kategorií  sledovaných  Financial  Action  Task  Force,  mezinárodní  skupinou  bojující  proti  praní  

špinavých  peněz  a  financování  terorismu,  v  hodnotící  zprávě  z  roku  2006,  její  nejnovější.

Posouzení  hrozeb  praní  špinavých  peněz  v  USA  z  roku  2006,  které  připravilo  16  federálních  agentur,  věnuje  kapitolu  způsobům,  jakými  mohou  být  

americké  fiktivní  společnosti  atraktivními  nástroji  pro  skrytí  neoprávněně  získaných  finančních  prostředků.

Ministerstvo  financí  označilo  LLC  za  zvláště  zranitelné  vůči  použití  jako  fiktivní  společnosti,  protože  je  může  vlastnit  kdokoli  a  spravovat  je  

anonymně.

Delaware,  Nevada  a  Wyoming  měly  v  roce  2009  v  evidenci  688  000  LLC,  oproti  624  000  v  roce  2007.

Dvě  z  těchto  hodnocení  se  vztahují  k  omezeným  informacím  shromážděným  o  majitelích  korporací.  Pracovní  skupina  jmenovala  Wyoming,  

Nevada  a  Delaware  jako  tajné  útočiště.

Zahrnuje  graf,  který  ukazuje,  proč  by  osoby,  které  perou  špinavé  peníze,  mohly  chtít  vytvářet  mušle  ve  Wyomingu,  Nevadě  nebo  Delaware,  

které  nabízejí  nejvyšší  úroveň  firemní  anonymity.

Regulátoři  ministerstva  financí  a  státního  bankovnictví  tvrdí,  že  banky  v  posledních  letech  označily  miliardy  dolarů  za  podezřelé  transakce  týkající  

se  amerických  fiktivních  společností.

MILIARDY  DOLARŮ  V  PODEZŘELÝCH  TRANSAKCÍCH

Podle  zprávy  Národní  asociace  státních  tajemníků  z  roku  2009  vyžadují  pravidelné  zveřejňování  akcionářů  společností  v  nějaké  formě  pouze  tři  

státy  –  Aljaška,  Arizona  a  Montana .
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Mezi  začleněnými  firmami  je  malá  podskupina,  která  vydělává  peníze  ze  státních  zakázek.

Nyní.

Při  přezkumu  federálních  databází  kontraktačních  agentur  podle  agentury  Reuters  bylo  zjištěno,  že  devět  firem  registrovaných  na  2710  
Thomes  Avenue  získalo  93  kontraktů  v  hodnotě  více  než  1,6  milionu  dolarů  od  půl  tuctu  vládních  agentur,  včetně  amerického  ministerstva  
obrany,  ministerstva  financí  USA,  Internal  Revenue  Service  a  Centers  for  Disease.  kontrola  a  ministerstvo  pro  záležitosti  veteránů.

http://aged-corporations.com/

PODVODNĚNÍ  ODBORU  OBRANY

Více  než  90  procent  zakázek  zadalo  ministerstvo  obrany.

Vítejte  ve  starých  korporacích  –  kde  můžete  investovat  do  své  budoucnosti  pomocí  správné  sady  obchodních  nástrojů  od  rozvoje  úvěrů,  
korporací  s  úvěry  až  po  metody  ochrany  majetku.

Toto  další  vyšetřování  agentury  Reuters  se  zaměřilo  na  četné  korporace,  které  obdržely  šťavnaté  vládní  zakázky.  90  procent  těchto  
zakázek  bylo  od  ministerstva  obrany.

Opět  vám  také  doporučuji  zhlédnout  toto  krátké  video  z  vyšetřování  skutečně  pomoci  tomu  všemu  se  potopit  a  stát  se  „skutečným“  
ve  vaší  mysli.

KROK  DRUHÝ:  OTEVŘTE  ÚVĚROVOU  ŘADU  PROTI  SVÉ  POLICE  CORPORATION

Upřednostňujeme  použití  Colorado  Corporations,  Delaware  Corporations,  Wyoming  Corporations  a  nakonec  Nevada  Corporations  
nebo  LLC's  -  pak  si  vytvoříme  úvěr  pomocí  skutečných  transakcí....

Řekněme,  že  jste  nyní  získali  korporaci  na  polici  a  nastavili  se  jako  vlastník.  Toto  vlastnictví  nemusíte  zveřejňovat.

http://www.reuters.com/article/2011/06/28/us-usa-shell-companies-pentagon-idUSTRE75R21G20110628

Korporace  s  úvěrem  nebo  společnost  s  obchodními  liniemi  je  odpovědí  pro  ty,  kteří  mají  osobní  finanční  problémy,  omezení  a  negativní  
úvěrové  zprávy.

(Reuters)  -  Dvě  společnosti  založené  v  malém  domě  v  Cheyenne  ve  Wyomingu  získaly  zakázky  Pentagonu  poté,  co  jejich  vlastník  využil  
státních  liberálních  zákonů  o  založení  společnosti  k  vytvoření  firem  pomocí  aliasů  a  poté  je  zastupoval  jako  menšinové,  aby  získal  příznivé  
zacházení.  jako  vojenský  dodavatel.

Dalším  krokem  je  „zpeněžit  dluh“  korporace  –  a  otevřít  proti  ní  úvěrovou  linku.

Podívejte  se  také  na  naše  financování  soukromých  investorů  a  financování  SBLC  od  1  milionu  $!  Ty  jsou  v  současné  finanční  situaci  velmi  
žádané!....

Firmám  a  jejich  vlastníkům  bylo  později  zakázáno  obchodovat  s  Pentagonem  za  poskytování  náhradních  dílů.

Stručně  řečeno,  dostanete  peníze  -  velkou  půjčku  -  za  to,  že  jste  vlastníkem  korporace.

Když  jsem  se  rozhodl  být  "Brave  Enough"  a  hledat  tyto  výrazy,  našel  jsem  webovou  stránku  s  názvem  aged  corporations.com.  
Chci  znovu  zdůraznit,  že  na  ně  neútočím  a  to  vše  je  naprosto  legální  –  alespoň  pro

Vyšetřování  agentury  Reuters  zjistilo,  že  na  adrese  2710  Thomes  Avenue  v  Cheyenne,  sídle  společnosti  Wyoming  Corporate  Services,  
obchodní  společnosti,  která  se  specializuje  na  firemní  anonymitu,  je  registrováno  více  než  2000  společností.
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Jakmile  si  zakoupíte  svou  polici,  můžete  žádat  o  půjčky.  Na  této  stránce  aged-corporations.com  pojednává  o  tom,  jak  můžete  tímto  
způsobem  rychle  získat  100  až  300  tisíc.

Zisky  v  těchto  programech  mohou  být  docela  velkolepé,  jak  je  zde  uvedeno  Inside  Trade  LLC.

http://aged-corporations.com/credit-using-your-company.html

http://insidetradellc.com/blog/private-placement-programs-high-yields/

Budujeme  obchod  s  ověřitelným  kreditem  podloženým  skutečnými  transakcemi,  fakturami  a  bankovními  výpisy!

To  však  není  „to  dobré“.

Zdá  se,  že  každý  den  se  o  podnikání  v  oblasti  soukromého  umisťování  dozvědí  stovky  dalších  lidí,  obvykle  buď  prostřednictvím  online  
výzkumu  nebo  ústně.

Dalším  krokem  je  v  tomto  konkrétním  případě  využití  regálových  korporací  k  získání  jednoho  až  osmi  milionů  dolarů  financování  
za  deset  až  třicet  pět  dní.

Nejprve  použijeme  čistou  a  jasnou  provozní  jednotku  nebo  regálovou  společnost  nebo  LLC.  Dále  tuto  entitu  zaregistrujeme  u  Dunn  
and  Bradstreet.

Pokud  rozumíte  tajnému  světu  obchodování  centrálních  bank,  jak  jsem  jej  popsal,  víte,  že  tyto  půjčky  jsou  pouze  odrazovým  můstkem  
-  k  mnohem  většímu  a  mnohem  lukrativnějšímu  jmění.

Kdysi  exkluzivní  příležitost,  která  byla  omezena  pouze  na  několik  privilegovaných  jednotlivců,  je  podnikání  v  oblasti  soukromého  
umisťování  nyní  plné  tisíců  „profesionálních  makléřů“.

Poté  vytvoříme  bankovní  účet  a  zahájíme  skutečné  transakce  mezi  touto  rozvíjející  se  společností  a  naší  sítí  společností.

Jakmile  si  zajistíte  své  miliony,  koupíte  si  „program  soukromého  umisťování“  nebo  PPP  –  například  „Stand  By  Letter  of  Credit“  nebo  
SBLC.

Jak  byste  očekávali,  některé  z  nich  jsou  velmi  úspěšné,  ale  zbylých  99  %  nikoli!....

Jsou  odesílány  kreditní  žádosti  a  vydávány  a  používány  kreditní  karty.  Skóre  Paydex  a  Composite  Scores  vyvíjejí  Dunn  a  
Bradstreet.

CO  JE  TO  PRIVÁTNÍ  UMÍSTĚNÍ  PROGRAM?

1  milion:  Toto  je  úroveň  [buy-in],  při  které  většina  investorů  přichází  o  peníze  nebo  má  menší  úspěch,  než  se  očekávalo....

Přestože  v  1M  existují  skutečné  programy,  NEOBCHODUJÍ  s  bankovními  nástroji  a  nabízejí  mnohem  nižší  výnosy.

Po  dokončení  těchto  kroků  oslovíme  věřitele  s  žádostí  o  úvěr....

Vím,  že  to,  co  se  chystáte  číst,  bude  znít  bláznivě,  ale  mohu  vás  ujistit,  že  je  to  naprostá  pravda.

MAXIMÁLNÍ  MOŽNÁ  NÁVRATNOST:  20  %  měsíčně

"Private  Placement  Program"  je  prostě  investiční  příležitost,  kde  se  můžete  stát  jedním  z  "makléřů",  kteří  uzavírají  obchody  mezi  
centrálními  bankami.

PŮJČKY  IHNED  100-300  tis
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MAXIMÁLNÍ  MOŽNÁ  NÁVRATNOST:  20  %  za  týden

Ve  třetím  týdnu  jste  vydělali  dalších  78  milionů,  400  tisíc  dolarů.  Váš  zůstatek  je  nyní  274  milionů,  400  tisíc  dolarů.

100  milionů:  Na  této  úrovni  může  obchodník  nakupovat  nástroje  s  úvěrovou  linkou,  která  je  čerpána  proti  zajištění  klienta...  není  
třeba  spojovat  účet  s  jiným  klientem,  protože  prostředky  klienta  stačí  na  nákup  poukázky. .

Do  konce  měsíce  se  zhmotnilo  dalších  109  milionů,  760  tisíc  dolarů.  Váš  celkový  zůstatek  je  nyní  384  milionů,  160  tisíc  dolarů.

10  milionů:  Na  této  úrovni  můžete  najít  legitimní  programy  soukromého  umístění,  ale  váš  úspěch  závisí  na  tom,  zda  obchodník  
přijme  tak  malý  soubor....

Netřeba  dodávat,  že  to  dramaticky  zvyšuje  vaše  potenciální  výnosy  a  otevírá  možnosti  pro  financování  projektů  a  humanitární  rozvoj.

Doslova  jste  z  ničeho  nic  vytvořili  284  160  000  dolarů  –  více  než  284  milionů  dolarů.  A  to  je  teprve  první  měsíc!

Na  tak  malé  úrovni  je  stále  velmi  těžké  být  dokonce  zařazen  do  programu  obchodování  s  reálnými  bankovními  nástroji.

Jak  už  možná  víte,  existuje  mnoho  programů,  které  mohou  mluvit  do  řeči,  ale  když  dojde  na  skutečné  vyplácení,  většina  z  nich  zmizí  nebo  
na  poslední  chvíli  změní  očekávané  výnosy.

MAXIMÁLNÍ  MOŽNÁ  NÁVRATNOST:  40  %  za  týden

Pokud  si  budete  nadále  užívat  tyto  zisky,  vaše  bilance  se  rychle  nafoukne  do  čísel  mnohem  větších  než  u  kterýchkoli  miliardářů  
na  legitimním  trhu.  Typický  program  běží  40  týdnů  –  a  pak  si  můžete  koupit  cestu  do  dalšího.

Jak  možná  víte,  bankovní  nástroje  jsou  krájeny  v  krocích  po  100  milionech  a  více,  a  to  i  při  výrazné  slevě,  stále  potřebujete  více  než  65  
milionů,  abyste  si  mohli  koupit  jen  jednu  bankovku.

Ačkoli  výnosy  mohou  být  u  některých  příležitostí  ještě  vyšší,  je  velmi  nepravděpodobné,  že  najdete  bezpečný  a  stabilní  program,  který  
vydělává  větší  zisk  než  výše  uvedená  čísla.

BULLET  TRADE

MAXIMÁLNÍ  MOŽNÁ  NÁVRATNOST:  10%  za  týden

PŘEMÝŠLEJTE  O  TOM,  CO  SI  PRÁVĚ  PŘEČTETE

50  milionů:  Obvykle  na  této  úrovni  můžete  najít  obchodníka,  který  zkombinuje  váš  soubor  s  dalším  souběžným  žadatelem,  aby  splnil  
minimum  potřebné  k  nákupu  zlevněného  bankovního  nástroje.

Představte  si,  že  máte  100  milionů  dolarů  a  z  těchto  peněz  vyděláváte  40  procent  týdně .  Tyto  zisky  můžete  vzít  a  přidat  je  k  jistině,  
jakmile  přijdou.

Za  první  týden  jste  již  vydělali  40  milionů  dolarů.  Ve  druhém  týdnu  vyděláte  dalších  56  milionů  dolarů  –  a  váš  celkový  zůstatek  je  nyní  196  
milionů  dolarů.  Za  dva  týdny  jste  již  zdvojnásobili  své  peníze.

I  když  je  to  možné,  není  zaručeno,  že  můžete  vstoupit  do  programu,  pokud  nenajdete  SKUTEČNÉHO  obchodníka,  který  za  vás  rád  udělá  
výjimku.
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„Programy  odrážky“  nebo  krátkodobé  programy  s  pákovým  efektem:  Krátkodobé  nebo  „kulové  programy“  obvykle  slibují  extrémně  

vysoké  výnosy  a  fungují  velmi  zřídka.

Které  společnosti,  které  se  účastní  právě  teď  a  ve  skutečnosti  dochází  k  výplatě?  Existuje  obrovské  množství  lidí,  kteří  to  zkouší,  ale  nedostali  

zaplaceno.

Většina  skutečných  soukromých  úpisů  trvá  40  týdnů  díky  smluvním  ujednáním  mezi  obchodníkem  a  jeho  výstupními  kupujícími,  kteří  nakupují  

střednědobé  dluhopisy  (MTN)/bankovní  záruky  (BG).

PLATBY  Z  PROGRAMŮ  SOUKROMÉHO  UMÍSTĚNÍ

Měl  jsem  přímé  pohovory  s  lidmi  a  firmami,  kteří  měli  obrovský  prospěch  z  účasti  v  programech  soukromého  umístění.

Krátkodobé  programy  obvykle  tvrdí,  že  „vytěžují“  prostředky,  a  tím  „vytvářejí  nesmírně  vyšší  výnosy“.

Inside  Trade  LLC  má  velmi  informativní  stránku  s  názvem  Kroky  pro  přihlášení  do  programu  soukromého  umístění.

Musíte  si  projít  pěkně  strmou  „křivku  učení“,  abyste  pochopili,  jak  tento  systém  funguje,  a  zapojili  se  do  něj.

Chci,  aby  bylo  jasné,  že  se  nejedná  o  podvod  –  i  když  znovu,  pokud  budete  příliš  chamtiví,  budete  vyhozeni.

TOTO  JE  VELMI,  VELMI  SLOŽITÉ  VĚCI

Tento  úryvek  odhaluje,  že  pokud  se  dostanete  do  „skutečného“  programu,  platby  přijdou  rychle  a  snadno.

Lidem  se  rozzáří  oči,  když  se  objeví  termín  „Bullet  Trade“.  Jakmile  jsem  věděl,  co  to  je,  zjistil  jsem,  že  bych  mohl  získat  docela  reakci  pouhým  zmínkou  

o  tomto  termínu.

Pokud  mi  nevěříte,  klikněte  na  tento  další  odkaz  a  podívejte  se  na  veškerý  žargon,  který  se  můžete  naučit.

http://insidetradellc.com/blog/steps-for-applying-to-a-private-placement-program/

"Bullet  Trade"  může  být  2X,  4X,  6X  nebo  dokonce  40X.  To  znamená,  že  hodnota  celého  vašeho  portfolia  se  buď  zdvojnásobí  (2X),  zčtyřnásobí  

(4X),  šestinásobně  (6X),  nebo  stoupne  faktorem  40  (40X).

http://insidetradellc.com/blog/glossary-of-private-placement-program-terms/

(9)  Klient  dostává  výplatu  zisku  týdně  nebo  podle  smlouvy

POZNÁMKA:  Jakmile  je  vše  nastaveno  s  bankovnictvím,  je  to  velmi  hladký  proces,  jak  na  váš  účet  získat  nepřetržité  zisky.

Podle  Inside  Trade  LLC  nemůžete  věřit  obchodům  s  kulkami.  Budete  se  muset  spokojit  se  ziskem  40  procent  týdně!

Všimněte  si  tohoto  komentáře  Geralda  Pippena  v  dolní  části  stránky.  To  ukazuje,  že  mnoho  lidí  je  přivedeno  do  tohoto  systému  a  jsou  

podvedeni  –  nejsou  schopni  vytáhnout  žádné  peníze.

První  platba  je  obvykle  provedena  do  10–15  bankovních  dnů  po  zahájení  obchodování,  takže  mohou  navýšit  účet  a  zakoupit  větší  bankovky.

http://insidetradellc.com/blog/glossary-of-private-placement-program-terms/

Po  první  platbě  bude  klient  dostávat  výplaty  na  týdenní  bázi,  nebo  jak  stanoví  jeho  smlouva.

http://insidetradellc.com/blog/top-10-red-flags-for-private-placement-programs/

328

Machine Translated by Google

http://insidetradellc.com/blog/steps-for-applying-to-a-private-placement-program/
http://insidetradellc.com/blog/steps-for-applying-to-a-private-placement-program/
http://insidetradellc.com/blog/glossary-of-private-placement-program-terms/
http://insidetradellc.com/blog/glossary-of-private-placement-program-terms/
http://insidetradellc.com/blog/top-10-red-flags-for-private-placement-programs/


Slyšel  jsem  však  také,  že  zejména  v  posledních  2-3  letech  došlo  k  velkému  zátahu  proti  těmto  praktikám.

Ačkoli  existují  některé  programy,  které  se  řídí  různými  kroky,  toto  je  základní  šablona  pro  všechny  SKUTEČNÉ  příležitosti  soukromého  
umístění  nad  100  milionů.

http://insidetradellc.com/blog/steps-for-applying-to-a-private-placement-program/

Abyste  se  dostali  do  tak  sladkého  obchodu  –  programu  soukromého  umístění  nebo  systému  PPP  –  budete  potřebovat  „Stand  By  Letter  
of  Credit“.

Většině  klientů  a  brokerů  by  nejlépe  posloužilo  zakládání  mezinárodních  bankovních  účtů,  nebo  ještě  lépe,  mohou  mít  účet  u  banky,  
kde  se  obchoduje.

(10)  Klient  používá  zisky  k  financování  projektů  a  zbytek  si  ponechá  pro  osobní  potřebu

PŘIHLÁSIT  SE  Akreditivem  (SBLC)

Tím  se  zabrání  nutnosti  posílat  externí  dráty  přes  různé  země  a  bankovní  systémy.  Všechny  zisky  by  byly  interně  převedeny  „z  
hlavní  knihy  do  hlavní  knihy“  a  nepřitahovaly  by  tolik  pozornosti.

Obvykle  60–70  %  zisků  programu  musí  jít  na  projekty,  zatímco  zbývajících  30–40  %  je  určeno  pro  „administrativní  
účely“.

POZNÁMKA:  Většina  skutečných  programů  soukromého  umisťování  je  určena  k  financování  humanitárních  projektů  v  zaostalých  
zemích.

Než  se  vrátíme  na  aged-corporations.com  a  uvidíme,  jak  to  všechno  můžeme  vybudovat  za  pouhých  7500  $  --

70  PROCENT  NA  „HUMANITÁRNÍ  POMOC“

V  podstatě  lze  těch  30–40  %  použít  podle  uvážení  klienta,  ale  musíte  se  ujistit,  že  financujete  i  projekty.

ve  výši  mikrozlomků  haléřů  na  dolaru  –  musíme  nejprve  pochopit,  co  je  stand  By  akreditiv  je.

Různí  zasvěcení  mi  řekli,  že  musíte  přidělit  70  procent  zisku  na  programy  „humanitární  pomoci“.

Platforma  to  nereguluje,  ale  FED  v  zámoří  [sic]  všechny  společnosti,  které  se  přihlásily  a  získaly  peníze  v  těchto  typech  programů.

http://insidetradellc.com/blog/what-is-stand-by-letter-of-credit-sblc/

Co  je  to  stand-by  akreditiv  (SBLC)?

Pokud  by  to  však  byla  skutečně  pravda,  pak  by  na  Zemi  nezůstal  jediný  hladový  člověk  –  i  když  ve  skutečnosti  je  stále  většina.

Jakmile  klient  dokončí  tento  40týdenní  obchodní  proces,  může  znovu  vstoupit,  ale  musí  mít  projekty,  do  kterých  nasměruje  zisky.  
Většina  smluv  o  soukromém  umístění  je  uzavřena  na  2  roky  a  po  vypršení  platnosti  se  obnoví,  pokud  se  obě  strany  rozhodnou.

V  oblasti  soukromého  umisťování  je  špatný  vtip,  že  existuje  více  zkratek  než  uzavřených  obchodů....

Stručně  řečeno,  pokud  rozumíte  tomu,  co  jsme  popsali  výše,  budete  vědět,  jak  postupovat  v  transakci  soukromého  umístění,  a  
budete  si  vědomi  toho,  jak  překonat  překážky  dříve,  než  se  objeví.

Realita  je,  jak  jsem  slyšel,  taková,  že  většina  humanitárních  programů  jsou  ve  skutečnosti  programy  na  praní  špinavých  peněz.
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Ve  skutečnosti  je  SBLC  jen  kus  papíru  s  „hodnotou“  podloženou  dobrým  úvěrem  banky,  který  klientům  umožňuje  v  případě  
potřeby  použít  „podmíněné  zajištění“.

Ve  skutečnosti  mi  emocionální  reakce,  kterou  slova  „due  diligence“  vytvořila  na  těchto  setkáních,  připomněla,  jak  jsem  slyšel  
fundamentalistické  křesťany  říkat  „Ježíši“.

Inside  Trade  LLC  říká,  že  Stand  By  Letter  of  Credit  "je  důležitý  pouze  tehdy,  když  jsou  investoři  v  USA."  Očividně  jsem  o  tom  slyšel.

Provedl  jsem  vlastní  due  diligence  a  rychle  se  zapojil  do  zábavy  pomocí  stejného  žargonu.

Vzhledem  k  tomu,  že  porozumění  tomuto  „žargonu“  je  klíčovou  součástí  konverzací  v  soukromém  umisťování,  mysleli  jsme,  že  pokryjeme  
jeden  z  nejdůležitějších  pojmů  ze  všech,  „SBLC“.

DALŠÍ  KROK:  FINANCOVÁNÍ  1  MIL.  AŽ  8  M.  USD  ZA  DESET  DNÍ

VŠECHNY  FORMULÁŘE,  KTERÉ  POTŘEBUJETE,  JSOU  ONLINE,  PŘIPRAVENY  K  FUNKCI

Až  do  posledních  let  jen  velmi  málo  soukromých  makléřů  zmiňovalo  SBLC  nebo  dokonce  vědělo,  co  to  je.

Šokující  je,  že  můžete  získat  banku,  aby  vám  vydala  SBLC  za  mnohem,  mnohem  méně,  než  je  jeho  nominální  hodnota.

Nyní,  když  jste  slyšeli  základy  toho,  jak  hra  funguje,  a  jaké  termíny  potřebujete  znát,  vraťme  se  na  stránku  aged-corporations.com  a  
podívejme  se,  jak  snadné  to  může  být.

Všechny  tři  formuláře,  které  potřebujete,  abyste  mohli  začít,  jsou  připraveny  ke  stažení:  balíček  CIS  (Client  Information  Sheet)  pro  
financování  SBLC,  smlouva  o  financování  Flash  na  úschovu  50  000  USD  a  Smlouva  o  společném  podniku  (Joint  Venture)  pro  financování  
SBLC.

Byla  to  doba,  kdy  investoři  dávali  do  zástavy  hotovost  nebo  bankovní  nástroje  pro  své  investice  do  soukromého  umístění,  nikoli  
„fiktivní“  pronajatá  aktiva.

Tyto  peníze  –  což  může  být  hodně  přes  milion  dolarů  –  se  pak  stanou  vašimi,  abyste  je  mohli  investovat  do  programu  soukromého  umístění  
a  profitovat  z  nich.

http://aged-corporations.com/1m-8m-funding-in-10-days.html

V  dnešním  světě  soukromého  umisťování  jsou  SBLC  všude  na  scéně  a  objevují  se  jako  plevel!  Bohužel  se  staly  populárními  v  programech  
leasingu  bankovních  nástrojů  a  nyní  jsou  spojeny  s  tímto  „výklenkem“  tohoto  odvětví....

Můžete  si  tyto  zisky  vzít  a  pak  „uzavřete  svou  úvěrovou  linku“,  splatíte  jakékoli  záruky,  které  byly  na  místě,  a  pak  můžete  začít  pracovat.

Nyní  nabízíme  financování  prostřednictvím  bankovní  záruky /  SBLC  (stand  by  akreditivu)  za  10–35  pracovních  dnů

Částky  se  pohybují  od  1  milionu  do  20  milionů  $  a  lze  je  použít  pro  obchodování  na  Forexu  nebo  překlápění  nemovitostí  a  prodej  nakrátko!...

Podle  definice  je  SBLC  (Stand  By  Letter  of  Credit)  dokument  vydaný  bankou,  který  zaručuje  platbu  jménem  klienta.

Správné  provedení  toho  vyžaduje  HODNĚ  papírování  –  a  pokud  to  neuděláte  úplně  správně,  nikam  se  nedostanete.

Módní  slovo  pro  správné  provedení  všech  vašich  papírů  je  „due  diligence“.  To  je  termín,  který  na  těchto  setkáních  slýcháte  stále  dokola,  
a  každý  ho  rád  používá.

To  se  používá  jako  „platba  poslední  instance“,  pokud  klient  nesplní  smluvní  závazek  vůči  třetí  osobě.
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Vyskočily  na  mě  některé  fráze  v  prohlášení  o  nevyžádané  žádosti  v  informačním  listu  klienta  nabízeném  na  výše  uvedeném  odkazu.

V  části  Hlavičkový  papír  klienta  JV /  Partner  na  stránce  s  názvem  USNESENÍ  PŘEDSTAVENSTVA  vyskočí  následující  číslo  --  prozrazuje,  že  v  tomto  

programu  můžete  dosáhnout  až  200  milionů.

http://aged-corporations.com/attachments/article/69/0-CCE-CIS%20APPLICATION-V2.pdf

http://aged-corporations.com/attachments/article/69/0-CCE-CIS%20APPLICATION-V2.pdf

50  000  za  milion  (poplatek  za  1  milion  $)  musí  být  umístěno  v  úschově  u  poskytovatele.  Jsou  to  těžké  finanční  prostředky,  které  se  musí  přesunout.

Zde  prohlašuji,  že  nejsem  informátor,  ani  nejsem  spojen  s  žádnou  vládní  agenturou,  jako  je  tajná  služba,  IRS,  FBI,  CIA,  SEC,  bankovní  komise  

nebo  jakákoli  agentura,  jejímž  účelem  je  shromažďovat  informace  týkající  se  takové  nabídky.

To  je  vyřešeno

Nový  zdroj  financování  Flash  poskytne  50  000  USD  na  45  dní  za  7  500  USD  pouze  pro  tento  program.

Chápu,  že  zamýšlená  transakce  je  striktní  směna  finančních  prostředků  za  bankovní  záruku  a  v  žádném  případě  se  nespoléhá  na  bezpečnostní  zákon  

Spojených  států  z  roku  1933,  ve  znění  pozdějších  předpisů  nebo  souvisejících  předpisů,  ani  se  k  němu  nevztahuje,  a  nezahrnuje  prodej  cenných  
papírů.

Dále  tímto  prohlašuji,  že  vy,  poskytovatel,  jste  uvedli,  že  nejste  licencovaným  obchodníkem  s  cennými  papíry,  advokátem,  bankovním  

úředníkem,  certifikovaným  veřejným  účetním  ani  finančním  plánovačem.

_______________________,  výkonný  ředitel  a  zmocněný  signatář  společnosti,  zařídit  pronájem  bankovních  nástrojů  ve  výši  až  

200  milionů  EUR  nebo  ekvivalentních  amerických  dolarů

K  založení  účtu  flash  financování  pro  program  SBLC  je  nutné  odeslat  certifikované  prostředky....

Veškeré  informace,  práce  nebo  služby  prováděné  podle  tohoto  dokumentu  jsou  informacemi,  prací  nebo  službou  soukromé  osoby  a  že  se  
jedná  o  transakci,  která  je  vyňata  ze  zákona  o  cenných  papírech  a  není  určena  široké  veřejnosti,  ale  „pouze  pro  mé  soukromé  použití“.

(200  000  000  USD)

Po  schválení  musíte  převést  prostředky  bankovním  převodem  do  úschovy  a  zaplatit  náklady  spojené  s  due  diligence  a  počátečním  
nastavením  správy  ve  výši  550  $  plus  500  $  za  milion  požadovaných  finančních  prostředků  (1  milion  $  je  1  050  $;  2  miliony  $  je  1  550  $  atd.  s  
limitem  3  000  $).

Už  jsem  slyšel,  že  se  do  těchto  programů  nemůžete  dostat,  pokud  jste  „licencovaný  obchodník  s  cennými  papíry,  právník,  bankovní  úředník,  

CPA  nebo  finanční  plánovač“  –  a/nebo  pokud  pro  vás  někdo  takový  pracuje  jako  finanční  poradce. .

NEVOLEJTE  BANKY  TELEFONICKY

Tato  část  Escrow  Agreement  mi  připomněla,  co  jsem  slyšel  od  původního  finančníka,  kterého  jsem  potkal  v  restauraci  Casa  Del  Mar.

Smlouvu  o  financování  uzavřeme,  až  budeme  mít  závazky  ve  výši  20  milionů  USD  a  příslušné  částky  v  úschově.

Když  jsem  to  všechno  viděl  ve  smlouvě  od  aged-corporations.com,  bylo  to  další  hlavní  vodítko,  že  vše,  co  jsem  slyšel,  je  skutečně  správné.

AŽ  200  MILŮ  V  TOMTO  PROGRAMU

DALŠÍ  DŮLEŽITÉ  BODY  VYKAZUJÍ  VE  SMLOUVÁCH
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Veškerá  komunikace  musí  být  vedena  mezi  bankami  nebo  podle  dohodnutých  a  přijatých  postupů.  Jakékoli  porušení  této  podmínky  
způsobí,  že  tato  transakce  bude  přerušena  a  propadne.

TERMÍN:  JEDEN  ROK  A  JEDEN  DEN

Veškerá  oznámení,  žádosti,  požadavky  a  jiná  sdělení  podle  této  smlouvy  musí  být  písemná  a  budou  považována  za  řádně  doručená,  pokud  

budou  doručena  nebo  zaslána  poštou,  prvotřídní,  s  předplaceným  poštovným,  příslušné  straně...

DORUČENÍ:  MT760  SWIFTOVÁ  ZPRÁVA

Jak  si  vzpomínáte,  řekl  mi,  že  když  odnesete  výpis  z  účtu  jistiny  do  banky,  roztrhají  ho  a  vyhodí  vás  odtamtud  -  nebo  ještě  hůř.

JE  TO  ROZHODNĚ  NEJLEPŠÍ  FEDERÁLNÍ  REZERVY /  BIS  BANK

POPLATEK  ZA  SLUŽBU:  1  000  000  $  (JEDEN  MILION  US  DOLARŮ)

http://aged-corporations.com/attachments/article/69/0-CIS-FF-TOWERV2.doc

Nikdy  jste  nemohli  jít  po  jistině  --  pouze  po  úroku  --  a  nikdy  jste  nemohli  jednat  přímo  s  bankou.

Pokud  si  přečtete  začátek  Escrow  Agreement,  zjistíte,  že  je  přímo  zmíněna  Barclays  Bank  -  a  další  "top  světové  banky"  jsou  také  zapojeny.

http://aged-corporations.com/attachments/article/69/0-CCE-JV%20AgreementV2.pdf

NOMINÁLNÍ  HODNOTA:  100  000  000  EUR  (STO  MILIONŮ  EUR)

Je  zřejmé,  že  nikdo  v  bance  nechce,  aby  o  tom  existoval  telefonický  záznam  –  pouze  papírová  stopa,  kterou  lze  věrohodně  popřít.

1.  ÚDAJE  O  BANKOVNÍCH  NÁSTROJÍCH:

1.  PLATBA:  1  000  000  $  (VLOŽENO  DO  ÚSPORY)

Proto  se  neobtěžujte  telefonovat  bankám  o  své  nové  dohodě  -  popřou,  že  kdy  existoval,  a  celou  věc  zruší.

VYDÁVAJÍCÍ  BANKA:  BARCLAYS  BANK  NEBO  JAKÉKOLI  NEJLEPŠÍ  SVĚTOVÉ  BANKY

UJISTĚTE  SE,  ŽE  KAŽDÝCH  45  DNÍ  VYPLATÍTE  7500  $  ZA  MIL.

Není  hned  jasné,  že  7500  dolarů  za  milion  je  také  revolvingový  poplatek,  který  se  znovu  zvyšuje  každých  45  dní.  To  vyjde  najevo,  když  si  přečtete  

Flash  Funding  Agreement  pro  úschovu  50  000  USD.

http://aged-corporations.com/attachments/article/69/0-CCE-JV%20AgreementV2.pdf

TYP:  BANKOVNÍ  SMĚNA,  BANKOVNÍ  ZÁRUKA  NEBO  SBLC

Pokud  nedostanete  výplatu  z  programu  soukromého  umístění,  jak  vám  bylo  slíbeno,  včas,  můžete  skončit  dlužením  spousty  peněz,  které  

nemáte.

1.  Klient  zaplatí  poplatek  7  500  USD  za  45  dní  za  financování  vázaného  účtu  50  000  USD,  který  bude  použit  výhradně  pro  Commercial  Credit  

Exchange,  Inc.  Plán  financování  SBLC.

MĚNA:  EURO

Pokud  se  však  PPP  nevyplatí,  jak  bylo  slíbeno,  pravděpodobně  byste  mohli  smlouvu  zrušit  a  vyhnout  se  tak  ztrátě

2.  Pronajaté  prostředky  jsou  na  dobu  uvedenou  výše  a  lze  je  dvakrát  (2)  dodatečně  obnovit  se  stejnou  sazbou  servisního  poplatku.

Jakýkoli  pokus  jakékoli  ze  stran  této  transakce  o  telefonickou  komunikaci  s  jakoukoli  bankou  (bankami)  zapojenými  do  této  transakce  je  přísně  

zakázán.

více  peněz.
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Různí  zasvěcení  mi  říkali,  abych  žádný  z  těchto  finančních  termínů  nehledal  na  internetu.

Zájem?  Váš  investiční  poradce  vám  o  tom  nikdy  neřekl?

Řekli  také,  že  o  tom  byly  propracované  dezinformace,  které  byly  na  internetu  zveřejněny  záměrně  -  takže  kdyby  se  o  tom  někdo  dozvěděl,  
dospěli  k  závěru,  že  jde  o  obrovský  podvod.

Možná  je  to  proto,  že  vše,  co  jste  právě  četli,  je  nepravdivé.

3.  Pronajaté  prostředky,  které  jsou  uvolněny  pro  program,  jsou  považovány  za  na  prvním  místě  a  budou  splaceny  ihned  po  
financování.

PŘEČTĚTE  SI  SÁM  "VYSADZENÉ  DEZINFORMACE".

Přesto  se  tisíce  lidí  během  poslední  dekády  staly  obětí  podvodů  založených  na  podobných  tvrzeních  a  přišli  o  miliardy  dolarů  v  domnění,  že  
investují  do  takových  mýtických  obchodních  programů.

http://www.quatloos.com/prime-bank_HYIP.htm

Zde  je  skvělý  příklad.  Ve  skutečnosti  přesně  popisují,  jak  to  funguje...  ale  pak  říkají,  že  je  to  všechno  falešné.

JE  TO  SKUTEČNÝ,  NEBO  JEN  MASIVNĚ  PROPRACOVANÝ  PODVOD?

HUMORNICKÉ  PROHLÁŠENÍ  NA  ZÁVĚR:  "JEDNÁNÍ  S  NESPOLUPRACUJÍCÍMI  OBĚTMI"

Samozřejmě,  teď,  když  jsem  to  všechno  zveřejnil,  mnoho  lidí  začne  dělat  svůj  vlastní  výzkum.  Nebudou  schopni  uvěřit,  že  by  to  mohla  
být  pravda  -  a  krádež  by  mohla  být  tak  rozsáhlá.

Od  doby  Breton  Woods  a  vytvoření  Mezinárodního  měnového  fondu  a  Světové  banky  na  konci  40.  let  20.  století  se  velké  světové  banky  
zapojily  do  obchodních  programů  mezi  sebou,  které  přinášely  výnosy  v  rozmezí  od  10  %  do  100  %  za  měsíc,  a  to  za  minimální  nebo  žádné  
riziko.

Obzvláště  rád  jsem  si  přečetl  část  VII  na  konci  tohoto  článku  –  tvrdil,  že  všechny  tyto  „Programy  primárních  bank /  vysoce  výnosných  
investičních  programů“  byly  úplně  falešné.

Dokumenty,  které  jsme  odhalili  z  Guyattovy  knihy,  vám  již  ukazují,  jak  se  toto  „uložené“  zlato  používá  k  upisování  finančních  účtů,  které  
jsou  tak  masivní,  že  jsou  teoreticky  neomezené.

Pouze  tyto  banky  a  několik  vybraných  obchodníků  autorizovaných  Federálním  rezervním  systémem  se  mohou  účastnit  těchto  obchodních  
programů,  které  jsou  v  zásadě  navrženy  tak,  aby  generovaly  prostředky  na  humanitární  a  jiné  užitečné  projekty.

http://www.quatloos.com/prime-bank_HYIP.htm

VII.  Jednání  s  nespolupracujícími  oběťmi

Neuvěřitelné  množství  "bublinových  peněz",  které  bylo  vytvořeno  v  tomto  systému  -  samotnými  bankami  -

Příležitostně  konkrétní  obchodníci  umožňují  jednotlivým  investorům  účastnit  se  těchto  tajných  obchodních  programů  tím,  že  sdružují  finanční  
prostředky  jednotlivce  s  finančními  prostředky  od  jiných  investorů,  dokud  se  pro  obchod  nenashromáždí  určitá  částka,  obvykle  minimálně  
100  milionů  USD.

Tito  jednotlivci  však  musí  uzavřít  smlouvy  o  mlčenlivosti  s  obchodníky  a  souhlasit  s  tím,  že  polovinu  svých  zisků  přispějí  na  určenou  
charitativní  věc.

mohou  být  zodpovědní  za  to,  proč  potřebovali  více  než  26  bilionů  dolarů  na  záchranu,  aby  zastavili  totální  kolaps.
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Někteří  investoři  však  mohou  rozpoznat  Ponziho  schéma,  ale  chtějí,  aby  pokračovalo  jen  několik  dalších  platebních  období,  aby  mohli  dostat  své  

peníze  zpět.

i  ty  „skutečné“.

Tito  investoři  mají  malý  zájem  vidět  rychlé  vyšetřování  a  raději  by  zůstali  sami,  aby  mohli  dostat  své  peníze  ven,  než  se  střecha  propadne.

Majitel  účtu  může  mít  na  svém  účtu  něco,  co  se  zdá  být  stovky  miliard,  ne-li  biliony  dolarů.

Na  rozdíl  od  obětí  některých  jiných  trestných  činů  oběti  prvotřídních  bankovních  schémat  často  nevědí  nebo  nechtějí  uvěřit,  že  byly  podvedeny.

Jednání  s  každým  z  těchto  typů  investorů  může  být  obtížné.  Pokud  však  budete  předem  varováni,  že  se  s  některými  z  nich  můžete  setkat,  budete  moci  

plánovat  dopředu.

Avšak  jakýkoli  pokus  vytáhnout  velké  částky  a  skutečně  je  použít  –  například  koupit  velkou  korporaci  jako  Yahoo  –  by  doslova  zhroutil  globální  

ekonomiku.

Pokud  nebudou  spolupracovat,  jednoduše  pokračujte  a  soustřeďte  se  na  počty  soustředěné  kolem  užitečnějších  svědků.

Podle  našich  zkušeností  pár  nenápadných  schůzek  nebo  telefonátů  od  agenta  umožní  alespoň  prvním  dvěma  kategoriím  svědků  čas  se  vyrovnat  s  

realitou.

Podvodníci  jim  často  dopředu  řekli,  aby  nevěřili  vládě.  Některé  hlavní  oběti/investoři  bank  mohou,  alespoň  zpočátku,  odmítnout  spolupracovat  s  

agenty  nebo  státními  zástupci.

To  je  podle  toho,  co  jsem  slyšel,  problém.  Výsledkem  je,  že  téměř  všichni  „obchodníci“  byli  nyní  odstaveni  a  vyloučeni  ze  systému.

Mnoho  obětí/investorů  jsou  „skuteční  věřící“,  kteří  obdrželi  „úrokové  platby“  včas  a  jsou  často  přemlouváni,  aby  „převrátili“  nebo  „reinvestovali“  

svou  jistinu.

ZDÁ  SE,  ŽE  JE  OBA

ZAJÍMAVÝ  KOMENTÁŘ  FINANČNÍHO  INsidera

Zatímco  velkou  část  jistiny  podvodník  utajil,  skuteční  věřící  zůstávají  přesvědčeni  (nebo  chtějí  zůstat  přesvědčeni),  že  „trh  prvotřídních  bank  s  vysokým  

výnosem“  skutečně  existuje  a  že  vstoupila  jejich  pověstná  loď.

Dovolte  mi,  abych  byl  zcela  jasný,  že  zjevně  existuje  mnoho  různých  Ponziho  schémat,  která  se  snaží  lidi  nalákat  a  přimět  je,  aby  si  mysleli,  že  se  

zapojují  do  něčeho  takového.

Téměř  jakmile  se  tato  část  vyšetřování  zvedla,  finanční  zasvěcenec  jménem  Lee  napsal  v  komentáři.  Lee  evidentně  ví,  o  čem  mluví.  Nyní  se  také  

objevili  další  zasvěcenci.

Toto  přesvědčení,  spojené  s  nezveřejněnou,  tajnou  povahou  investice,  jim  brání  ve  spolupráci  při  vyšetřování,  jejich  odůvodnění  je:  „Proč  riskovat  

porušení  ustanovení  smlouvy  o  mlčenlivosti  tím,  že  mluvím  s  vládou,  když  dostávám  zaplaceno?"

Nicméně,  jak  jsem  řekl,  znám  také  lidi  a  skupiny,  které  směšně  profitovaly  z  těchto  „obchodních  programů“  –  a  s  některými  z  nich  se  během  

své  práce  setkaly  na  vlastní  kůži.

Problém,  který  systém  jako  tento  představuje,  je  samozřejmě  ten,  že  je  to  skutečně  Ponziho  schéma  na  konci  dne  --

Většině  investorů  bylo  řečeno,  že  vláda  popře  existenci  „programů“  a  že  mluvit  s  agentem  FBI  nebo  jiným  vládním  agentem  ohrozí  úspěch  tajných  

programů  a  znemožní  jim  jakoukoli  budoucí  příležitost  investovat  do  tyto  obchodní  programy.
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Edward  Falcone  udělal  PPP  se  skupinou...  500  milionů  investovaných...  stále  žádná  návratnost  ani  jeho  jistiny.  Příprava  žaloby  
podobně  jako  Keenan...  dobře?  -viz  zpráva  White  Hats*  [DW:  #35  je  v  tuto  chvíli  nejnovější  aktualizace  a  obsahuje  o  tom  spoustu  
informací.]

Ke  hraní  je  potřeba  minimálně  100  milionů,  a  to  jsou  malé  brambory.  500M  je  průměr,  většina  hraje  s  1-

Další:  Bernie  Sanders...  nahlásil  jsi  to  z  července  z  jeho  webu.

5B  nebo  více,  v  závislosti  na  licenčním  limitu  obchodníka  provozujícího  obchody  jménem  platformy.

Jsem  hrdý  na  to,  že  jsem  se  nenechal  vtáhnout  do  tohoto  světa.  Riskuji  svůj  život,  abych  se  podělil  o  to,  co  vím ,  a  ostatní  
evidentně  vědí  mnohem  víc.  Všechno,  co  dělám,  je,  že  otevřu  dveře  -  a  ukážu  papírovou  stopu.

Co  říkáte  na  následnou  zprávu  ze  dne  19.  října  2011  (zpráva  GAO)  Uvádí  to  zjevný  střet  zájmů  skutečných  jmen  lidí,  kteří  jsou  v  
představenstvu  FRSystem?

Mechanika  toho  také  nezahrnuje  "zájem",  ale  trvalo  by  mi  déle,  než  bych  to  vysvětlil  nebo  o  tom  dokonce  napsal.

Autor:  Lee

[Toto  jsou]  porušení,  která  nejsou  povolena  jinými  centrálními  bankami  po  celém  světě.

Komentář:  Obchody  zahrnující  SBLC  do  světa  vysokých  financí  již  neexistují.

Věřte  mi...  ani  mezinárodní  finanční  titul  ze  Sorbonny  by  vás  nenaučil  mechaniku  tohoto  vozidla,  které  skutečně  poskytuje  
humanitární  pomoc.

Možná  to  udělali  v  roce  2007,  když  jste  špehovali  Jen  Garner,  ale  byly  to  velmi  riskantní  typy  obchodů  s  hadím  olejem,  které  zcela  
ignorovaly  základní  principy  skutečného  legitimního  obchodního  programu.

E-mail:  [UPRAVENO]

Souhlasím  však,  že  to  potřebuje  mnohem  větší  dohled  –  dokonce  i  nad  zkorumpovanými  skupinami  OSN,  které  následují  hned  za  
padouchy  z  FRS.

Odkaz  na  obsah:  http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny

[Tyto  zásady]  jsou  soulad,  CIS,  (prověřování  klienta,)  NDA  podepsaná  investorem,  zdroj  finančních  prostředků:  čistý  a  nezatížený  
původ...  takže  je  nemohou  prát  zločinci!!

Pod  dohledem  lze  udělat  mnohem  více,  aby  se  pokrok  v  AID  dostal  skutečně  k  lidem,  kterým  byl  navržen,  aby  pomáhal.

Je  to  v  podstatě  jen  rozšíření  Marshallova  plánu  na  obnovu  Evropy  a  Japonska  po  WW11,  ale  pak  se  to  vymklo  z  cesty  s  
vojensko-průmyslovým  komplexem....

Komentář:

Tato  část  je  jedním  z  důvodů,  proč  tyto  malé  malé  programy,  o  kterých  mluvíte,  již  NEEXISTUJÍ,  protože  to  byly  z  velké  části  
podvody.  Máte  pravdu,  když  varujete  lidi  před  těmito...  hej,  7  500  $  je  stále  příliš  mnoho,  abyste  mohli  ztratit!

Ano,  s  AU  se  manipulovalo  po  dlouhou  dobu  a  váš  výzkum  byl  v  této  oblasti  skvělý.  Obchodní  část...  mmm,  ne  tak  moc....

VÍCE  OD  INSIDER  "LEE"  O  JAK  SE  HRA  HRANÍ  --  A  TROCHU  KRITIKY

Sekce  5-6  opravdu  neodpovídala  vaší  nejlepší  práci,  Davide,  ale  nadále  podporuji  vaši  úžasnou,  neúnavnou  práci,  jako  je  
Source  Field  Investigations.  To  je  určitě  mistrovské  dílo,  IMO~~

Jen  pár  tipů,  na  co  se  podívat~

Děkuji,  Lee,  za  uznání  "due  diligence",  kterou  jsem  do  SFI  vložil.
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Děkuji  ti,  Davide,  za  tvou  odvahu  odhalit  úplné  pozadí  našeho  současného,  uměle  vytvořeného  světa  otroků...

Dohody  jsou  uzavřeny  s  investorem,  takže  většina  vydělaných  zisků  (20-40%  týdně  nebo  více)  jde  na  takzvané  humanitární  projekty  (což  teď  vidím  

jako  lež).

Páni.

Budete  se  ptát  sami  sebe,  proč  banky  prodávají  své  dluhopisy/směnky  výrazně  pod  tržní  cenou,  protože  byste  si  mysleli,  že  by  to  pro  ně  znamenalo  

ztrátu  nebo  velmi  drahý  způsob  půjčování,  ale  není  tomu  tak...

DALŠÍ  ZAHRANIČNÍK,  KTERÝ  SE  16.  PROSINCE  2011  PROHLASIL

Musím  vás  všechny  informovat  (ačkoli  je  pro  mě  a  moji  rodinu  nebezpečné  zveřejňovat  podrobnosti  o  lidech,  se  kterými  jsem  pracoval,  což  zatím  

neudělám),  že  jsem  se  zapojil  a  pracoval  s  tzv.  Programy  zajištěných  investic  (lépe  známé  jako  HYIP  -  High  Yield  Investment  Programs).

Frakční  bankovní  půjčka,  kde  banka  drží  500  milionů  investorových  peněz,  může  v  těchto  dnech  vydat  dluh  za  20  až  100  násobek  hotovosti  v  rozvaze.

Nyní  je  čas  podělit  se  o  to,  co  Peter,  další  zasvěcenec,  který  pracoval  v  tomto  systému,  musel  říct  16.  prosince  2011  –  v  době,  kdy  byly  

zveřejněny  předběžné  fáze  tohoto  vyšetřování.

V  roce  1994  jsem  pochopil,  že  tyto  programy  jsou  pro  lidstvo  dobré,  protože  tyto  programy  vyšly  po  Bretton  Woods  Convention,  s  cílem  (tak  se  

říkalo)  přestavět  zejména  pobaltské  země  (země  Osy)  po  druhé  světové  válce.

Pro  vás,  kteří  o  těchto  programech  nikdy  neslyšeli,  jsou  tyto  programy  určeny  pouze  pro  jednotlivce  s  vysokým  čistým  jměním  a  vyžadují  
od  investora/financujícího  investora  minimálně  500  milionů  USD  v  hotovosti.  Nenesou  žádné  riziko  pro  investované  prostředky.

Tyto  MTN  jsou  vydávány  mimo  zůstatek.  Na  obrázku  je  šedá  obrazovka  -  tak  si  představte,  kolik  peněz  je  tam,  nezaznamenaných.

Investor  je  potřebný,  protože  banka  vydávající  bankovní  dluhopisy  (nazývané  MTN  nebo  Medium  Term  Notes)  nesmí  prodat  svou  novou  emisi  

přímo  jiné  bance.

Autor:  Petr

Vím,  že  někteří  lidé,  kteří  toto  čtou,  možná  přičichli  k  tomuto  druhu  podnikání,  nebo  se  možná  dokonce  pokusili  ho  uskutečnit  nebo  usnadnit  

takové  obchody  –  ale  nikdy  nebyli  dostatečně  blízko  k  takzvanému  držiteli  závazku.

E-mail:  [UPRAVENO]

Investor/investor  a  jeho/jejich  účet,  na  kterém  je  500  milionů,  je  proto  potřeba  k  převzetí  dodávky  z  banky  1  a  umístění  v  bance  2,  takže  investor  

získá  spread/poplatek  za  obchodování  nebo  přesun  dluhopisu/dluhopisu  z  primárního  na  předsekundární.  trh.

PETER  PROZRADÍ,  JAK  HLUBOKO  JEDÁ  KRÁLIČÍ  JÍRA

Byl  jsem  členem  skupiny,  která  byla  přímo  napojena  na  dnes  již  zesnulého  držitele  závazku,  který  byl,  řekněme,  kamarád  s  americkým  prezidentem  
–  a  zastoupený  senior  partnerem  ve  velké  americké  právnické  firmě,  který  byl  bývalým  ministrem  americké  ministerstvo  financí.

Odkaz  na  obsah:  http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny

DRŽITELÉ  ZÁVAZKŮ  A  SKUTEČNĚ  DOBRÉ  ZISKY

Znám  tento  obchod  dobře  a  jsem  tak  rád,  že  jsem  s  ním  skončil,  protože  jejich  plán  byl  zapojit  mě  mnohem  hlouběji  (dokonce  řekli,  že  mě  

sledovali  roky,  než  došlo  ke  kontaktu...  děsivé).

Spready  se  mohou  pohybovat  od  5  do  10  %  na  obchod.  Tyto  obchody  se  obvykle  provádějí  od  pondělí  do  čtvrtka  (4-8  obchodů  za  týden)  

během  smluvního  období  typicky  1  roku  (tyto  dny  mohou  být  delší  smlouvy  na  5  let,  tzn.)

Komentář:
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TŘETÍ  INSIDER  "ALEXA",  KTERÁ  PROHLASOVALA  31.  PROSINCE  2011

Další  zasvěcená  osoba,  se  kterou  jsem  se  osobně  setkala,  zaslala  31.  prosince  2011  následující  informace.  Požádala,  aby  její  jméno  nebylo  
utajeno.  Rozhodl  jsem  se  jí  říkat  Alexa.

Tady  to  ukončíme,  ale  pokud  se,  Davide,  chcete  dozvědět  více  o  tom,  jak  tyto  programy  fungují,  odpovím  na  tyto  otázky  (prosím,  
kontaktujte  mě  z  tohoto  blogu).

Teď  mám  čisté  svědomí.  Podělil  jsem  se  s  vámi  o  nejdůležitější  informace,  které  mi  tito  stateční  informátoři  ohledně  těchto  
programů  poslali.

Jména  těchto  osob,  se  kterými  jsem  pracoval,  nebudu  zveřejňovat,  protože  systém  se  hroutí  a  těmto  programům  zbývá  už  jen  krátký  
život  (jsou  odhaleny  a  my  všichni  musíme  přežít ;-).

PŘEDSTAVENÍ  ALEXY

Náležitou  péči!!!

Tyto  programy  jsou  závislé  na  silných  emisních  bankách  se  silným  úvěrovým  ratingem  a  všichni  víme,  že  současný  finanční  systém  je  
příliš  zadlužený.

Podle  nedávného  zveřejnění  fotografií  a  informací  týkajících  se  filipínského  zlata/aktiv  poskytuji  následující  popis  z  první  ruky  –  s  
nabídkou  dalších  podrobností,  pokud  by  měl  David  zájem.

Protože  toto  je  páteř  obchodů,  je  prakticky  konec...  Díky  Bohu.

V  návaznosti  na  naši  konverzaci  o  posledním  článku,  který  jste  poslali  (Důkazy  potvrzující  nedávná  obvinění  Davida  Wilcocka :  
Filipínské  zlato  na  webu  Steva  Beckowa)  kontaktujte  prosím  Davida  a  informujte  ho  o  následujících  problémech  s  fotografiemi.

Láska  a  světlo  vám  všem

PRVNÍ  BOD  ALEXY  –  TYČE  NA  STRÁNKÁCH  BECKOW  NEJSOU  PLATINOVÉ

1.  Obrázek  17  -  Tyto  tyčinky  nejsou  platinové,  ale  jsou  to  tyčinky  Nickel  Babbit  vyráběné  společností  ASARCO  (American  Smelting  and  
Refining  Company  a  další  dodavatelé).

Petr
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ALEXIN  DRUHÝ  BOD:  100  000  DOLARŮ

ALEXIN  TŘETÍ  BOD:  DALŠÍ  BOND  BOXY

2.  Nejmenovaný  obrázek  bankovek  v  hodnotě  100  000  USD  –  Tyto  bankovky  se  „Zlatou  pečetí“  jsou  na  Filipínách  hojné  a  viděl  jsem  je  při  
mnoha  příležitostech.

3.  Jiné  krabice  -  Těchto  krabic  je  velké  množství  a  mám  fotky  mnoha  různých  typů  z  mých  8  let  na  Filipínách.  Některé  jsou  skutečné  a  mnoho  
z  nich  je  falešných.

Nikl  babbit  je  primárně  olovo  s  dalšími  nečistotami,  jako  je  antimon,  měď  atd.  Laboratorně  jsme  testovali  řadu  vzorků  a  ty  se  pohybují  od  
92  %  do  98  %  olova.

Kontejnery,  ve  kterých  přišli,  je  identifikovaly  jako  od  JP  Morgan  v  HOLANDSKU.

Chápu  to  tak,  že  pro  každou  skutečnou  krabici  existují  alespoň  4  falešné  (vyrobené  na  Filipínách,  ale  autorizované  v  USA).

Na  Filipínách  je  těchto  tyčinek  velké  množství  a  od  potenciálních  prodejců  materiálu  jsem  o  nich  dostal  několik  různých  příběhů.

Pokud  jde  o  to,  proč  jsou  na  Filipínách,  jako  jsou  dluhopisy  Federálních  rezerv  (FRN),  dluhopisy  Federálních  rezerv  (FRB),  krabice  
Versailleské  smlouvy  (TOV),  nerozřezané  americké  dolary  a  další  krabice/dokumenty,  chápu,  že  některé  z  nich  byly  zaslány  Marcosovi  jako  
platbu  za  vypůjčení  stříbrných,  zlatých  a/nebo  zlatých  certifikátů.

Zatímco  některé  jsou  skutečné,  existuje  také  mnoho  padělků.  Chápu,  že  byly  použity  pro  bankovní  převody.

Vzhledem  k  našemu  zapojení  a  relativnímu  úspěchu  při  lokalizaci  těchto  aktiv  byl  náš  blízký  osobní  přítel  a  obchodní  partner,  který  
v  současné  době  žije  na  Filipínách,  vyškolen  ministerstvem  financí  USA,  aby  identifikoval  různé  krabice  podle  jejich  pravosti.

Americká  armáda  odvezla  spoustu  tohoto  materiálu  na  Filipíny,  údajně  kvůli  výrobě  munice.

Poté,  co  je  banksteři  prošpikovali  hadicí,  začali  vydávat  certifikáty  proti  zlatu  –  ale  zlato  drželi  v  „bodegas“ (dlouhé  tunely  používané  
jako  sklady),  kde  je  banksteři  nemohli  držet.

Dokonce  i  ty  skutečné  mají  v  dokumentech  zjevné  překlepy  pro  popření.  (Ale  no  tak,  takovou  chybu  bychom  neudělali!!!)

Dalším  příběhem  bylo,  že  prezident  Marcos  se  chystal  použít  olovo  k  odstínění  miniaturních  jaderných  reaktorů,  které  plánoval  použít  k  
napájení  vzdálených  komunit  na  Filipínách.

Filipíny  mají  údajně  také  nejméně  6  tiskových  strojů  pro  tisk  amerických  dolarů.

Jedná  se  o  „vychytávku“,  která  údajně  vznikla  v  Anglii.

ALEXIN  ČTVRTÝ  BOD:  BOXY  WELLS  FARGO

Na  obou  těchto  příbězích  je  pravděpodobně  určitý  stupeň  pravdy.

Byly  jim  dodány  lisy,  desky,  inkoust,  zlatý  prach  a  další  potřebné  materiály  a  byly  oprávněny  tisknout  určité  částky  v  USD.  Odpovědní  
generálové  údajně  vytiskli  asi  čtyřikrát  více,  než  bylo  povoleno.

USA  však  neposkytly  řezací  stroje  a  většina  účtů  byla  uložena  v  celých  arších  na  paletách.

Skutečná  platina,  kterou  jsem  viděl  na  Filipínách,  je  ve  formě  koule,  každá  váží  asi  8  kilogramů.  Je  jich  málo,  ale  jsou  tam.
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Krabice  mohly  obsahovat  „stříbrné  certifikáty“,  „bankovky  federální  rezervy“  nebo  „americké  bankovky“ (zelená  pečeť,  modrá  pečeť  nebo  
červená  pečeť).  To  byly  všechny  série  z  roku  1934,  které  se  používaly  minimálně  do  roku  1975.

Bydlí  v  bezprostřední  oblasti  více  než  rok  a  o  této  bance  nevěděl  –  ale  ověří  si  ji.

[DW:  Keith  Scott  říká,  že  dluhopisy  série  1934  se  tisknou  až  do  současnosti.]

ALEXIN  ŠESTÝ  BOD:  KAIN  DOH

4.  Wells  Fargo  -  Na  Filipínách,  v  Hongkongu  a  jinde  byla  řada  těchto  trezorů/boxů.

Setkali  jsme  se  také  s  krabicemi  série  1928  za  25  000  000  dolarů.  Ty  mohly  být  primárně  použity  pro  výplaty  americké  armády.

6.  Možná  budete  chtít,  aby  Davidovy  kontakty  zkontrolovaly  jméno  Kain  Doh  na  Filipínách  a  případně  bankovní  účty.

Údajně  přišly  v  sadách  složených  z  krabic  za  25  000  000  $,  50  000  000  $  a  75  000  000  $.

Existovaly  také  velké  objemy  Trade  a  Morgan  Silver  Dollars.

Mnoho  mincí,  které  nám  byly  předloženy,  byly  čínské  žetony  hazardních  her,  pravděpodobně  zabavené  Japonci  a  přivezené  na  
Filipíny  před  nebo  během  druhé  světové  války.

Toto  je  kódové  jméno,  které  bylo  nedávno  přiděleno  jinému  dlouholetému  „kanadskému“  příteli,  který  je  stále  na  Filipínách  (starým  
mužem,  který  nedávno  zemřel)  a  údajně  mu  byla  přidělena  řada  bankovních  účtů  a  dalších  povinností.

Mnoho  z  těchto  krabic  bylo  otevřeno,  obsah  odstraněn  a  nahrazen  novinami.

Žetony  bylo  snadné  identifikovat,  protože  vážily  asi  2/3  hmotnosti  skutečné  mince.

Kain  Doh  matka/otec  byli  španělské  královské  krve,  příbuzný  “mamince”.

Každá  z  krabic  také  měla  v  krabici  až  20  %  „záměrně  padělaných“  bankovek.

PÁTÝ  BOD  ALEXY:  BANKA  JP  MORGANA  V  CEBU

Jak  víte,  maminka  se  ve  skutečnosti  jmenovala  Enjiluz  Rebecca  Divinigracia  Onate  a  byla  skutečná  manželka  Ferdinanda  E.  Marcose  
(Imelda  je  "show"  manželka).

Byla  to  svatba,  kterou  domluvily  babičky,  a  konala  se,  když  mamince  bylo  právě  13  let  a  FEM  bylo  12.  Svatba  se  konala  ve  městě  Davao  na  
jihu  Filipín.

To  umožnilo  tajné  službě  vytáhnout  některé  falešné  bankovky,  poukázat  na  to,  že  jde  o  padělky,  a  zbytek  zabavit.

5.  "JPMorgan  Chase  Manhattan  &  Co  otevřela  banku  zde  v  Cebu".

Maminka  zemřela  16.  dubna  2008  na  rakovinu  slinivky.

Zajímavý  bod,  kvůli  kterému  jsem  volal  svému  příteli.

Před  několika  týdny,  když  jsem  byl  naposledy  na  Filipínách,  jsme  s  přítelem  strávili  několik  dní  s  maminkou  v  nemocnici  –  a  zaplatili  jsme  
mnoho  nemocničních  účtů.

Docela  raketa!!!  A  člověk,  který  měl  původně  skutečné  peníze,  strávil  dlouhou  dobu  ve  vězení.

Když  jí  diagnostikovali  rakovinu,  doprovodil  jsem  maminku  na  vyšetření  v  nemocnici,  ale  hned  poté  jsem  odešel,  abych  stihl  let  zpátky  
domů.  Můj  přítel  se  vrátil  na  Filipíny  asi  o  tři  týdny  později  na  pohřeb.
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Autor:  tygr

Nyní  jsem  vám  poskytl  dobrý  přehled  důkazů.  Snažil  jsem  se  čerpat  z  externích  referencí,  spíše  než  jen  říkat  „někdo  mi  řekl,  že  to  takhle  

funguje“.

E-mail:  [UPRAVENO]

Jiní  autoři  odvedli  úžasnou  práci,  když  dali  dohromady  tyto  různé  kousky.  Původní,  nová  zasvěcená  svědectví  byla  nyní  sdílena  i  v  

našem  vyšetřování.

Kain  Doh  je  na  Filipínách  asi  20  let,  pracuje  s  maminkou,  má  úžasnou  paměť  a  může  poskytnout  mnoho  podrobností  o  aktivech  a  událostech  -  

pokud  by  to  nějak  pomohlo.

Odkaz  na  obsah:  http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny?start=6

Pokud  opravdu  uděláte  svůj  „domácí  úkol“,  zjistíte,  že  vše,  co  jsem  zde  udělal,  je  ponořit  lžičku  do  oceánu  v  porovnání  s  množstvím  dat,  která  jsou  

k  dispozici.  Představil  jsem  nějaký  zajímavý  nový  materiál,  který  většině  autorů  chybí.

ALEXIN  SEDMÝ  BOD:  RÁDI  POMŮŽEME

Komentář:

Zastaralé  korporace,  stand  by  akreditivy,  tranše  jsou  všude  na  internetu  už  léta.

Každý,  kdo  v  tuto  chvíli  nevidí  pravdu,  trpí  kumulativním  efektem  multigeneračního  vymývání  mozků  –  prostřednictvím  médií,  vlády  a  

vzdělávacího  systému.

7.  Pokud  má  David  nebo  jeho  spolupracovníci  jakékoli  dotazy  nebo  připomínky  k  jakékoli  z  těchto  záležitostí,  můžete  mi  poskytnout  kontaktní  

údaje  a  rád  jim  jakkoli  pomohu.

Pokud  se  zaregistrujete  k  soukromému  umístění  online,  je  pravděpodobné,  že  jde  o  podvod.  Ty  „legitimní“  vyžadují  osobní  představení  agentovi  

obchodníka  a  jsou  skutečně  velmi,  velmi  soukromé.

Za  jejich  arogantním,  drzým,  sarkastickým,  vševědoucím  skepticismem  a  sžíravými  atentáty  na  internetové  postavy  SE  BOJÍ  K  SMRTI.

Pokud  se  tato  zpráva  dostane  na  veřejnost,  podepište  ji  prosím  jako  „Záměrně  utajeno  jméno“  –  protože  v  této  oblasti  stále  pracujeme  a  
nepřejeme  si,  aby  pro  nikoho  z  nás  vznikly  další  problémy.

Peníze,  které  produkují,  nejčastěji  pocházejí  z  nočního  repo  trhu.  Výnosy  mohou  být  ohromující,  ale  pouze  v  případě,  že  od  začátku  umíte  hrát  ve  

velkém.

Jak  jsme  se  dostali  do  bodu,  kdy  ve  Spojených  státech  –  údajně  jedné  z  nejbohatších  zemí  světa  –  nemá  průměrný  člověk  v  bance  více  než  dva  tisíce,  

sto  dolarů?

"FÉR"  S  TÍM  NEMÁ  NIC  SPOLEČNÉHO

DALŠÍ  KOMENTÁŘ  S  INFO  --  NEDĚLE  29.1

http://wfhummel.net/repos.html

Kdybychom  ty  nebo  já  někomu  ukradli  těchto  2100  dolarů  –  zničili  jsme  přitom  celé  jejich  celoživotní  úspory  –  pravděpodobně  bychom  byli  

chyceni...  a  šli  do  vězení  za  velkou  krádež.

FINANČNÍ  TYRANIE  MUSÍ  BÝT  ZASTAVENA

Jakmile  byla  tato  sekce  již  zveřejněna,  další  komentující  pod  názvem  "Tiger"  přidal  další  komentář  k  této  diskusi  -  spolu  s  odkazem  na  

informace  o  "dohodách  o  zpětném  odkupu"  nebo  "repo."
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Doslova  těsně  předtím,  než  jsem  byl  připraven  zveřejnit  celé  toto  vyšetřování,  došlo  k  dalšímu  úžasnému  novému  vývoji.  Zdálo  by  se,  

že  Síly,  které  byly,  jak  je  rád  nazývám,  nyní  vycházejí  přímo  do  světa

MŮŽETE  SAMI  VIDĚT

OTEVŘENO.

Video  byl  primárně  vydán  německým  umělcem  DJ  Antoinem  a  také  v  něm  hráli  P.  Diddy  a  Timati.  Jmenuje  se  to  "Špinavé  peníze  -  jsem  na  tebe."

Přesto,  když  finanční  korporace  přijmou  extravagantní  kasino  sázky  100  ku  1  a  velkolepě  selžou,  dostanou  zaplaceno  –

Poprvé  jsme  rozbili  příběh  těchto  „zlatých  pout“  zde  v  Divine  Cosmos  k  31.  říjnu  2011  –  ale  Fulford  o  tom  mluvil  již  dlouho  předtím.

Jedna  sloka  písně  běží  na  začátku  videa  s  P.  Diddym,  který  zpívá.

-  jsou  údajně  "Too  Big  To  Fail"  -  a  dávají  si  bohaté  bonusy  za  všechna  muka,  kterou  museli  protrpět.

Hlubší  analýzu  situace  jsem  publikoval  až  12.  prosince  2011,  kdy  jsem  zveřejnil  první  komplexní  vyšetřování  tohoto  příběhu  --  a  vyzpovídal  

Benjamina  Fulforda.

Na  žádné  webové  stránce  se  neobjevily  žádné  skutečné  obrázky  dluhopisů  –  kromě  dlouholeté  nechtěné  publicity  –

Poté  píseň  přejde  na  napínavou  hudbu  v  hollywoodském  stylu.  Vidíme,  jak  P.  Diddy  přistává  s  černou  helikoptérou  a  setkáváme  se  s  Timati,  která  

je  tam  s  atraktivní  modrookou  Asiatkou.

Kdyby  dali  i  deset  tisíc  dolarů  každé  americké  domácnosti  –  z  celkových  226  000  dolarů  na  rodinu,  kterou  ukradli  –  byl  by  to  neuvěřitelný  

ekonomický  stimul.

dokud  Steve  Beckow  nezveřejnil  snímky  Udo  Pelkowského  k  31.  prosinci  2011.

P.  Diddy  vytahuje  Ipad  a  ukazuje  Timatimu  obrázek  zlatého  dluhopisu  v  hodnotě  100  000  dolarů  –  přesně  totožný  s  těmi  skutečnými,  které  jsme  

zobrazili  ve  čtvrté  části  tohoto  vyšetřování.

Byl  by  to  také  dobrý  způsob,  jak  se  omluvit  a  prosit  veřejnost  o  milost.

Sám  jsem  tyto  obrázky  publikoval  až  13.  ledna  2012,  kdy  byla  zveřejněna  první  část  tohoto  šetření.

Místo  toho  nadále  spoléhají  na  vymývání  mozků  dinosauřími  médii,  které  už  nikdo  ani  neposlouchá  –  zatímco  se  pateticky  snaží  zničit  

ústavu,  zacházet  s  demonstranty  jako  s  teroristy  pomocí  NDAA  a  rozbít  veškerou  internetovou  opozici  pomocí  SOPA  a  PIPA.

Den  předtím,  než  jsem  zde  zveřejnil  možná  definitivní  sbírku  bondových  obrázků  –  včetně  dosud  neviděných  fotografií  z  Dračí  rodiny  –  bylo  

zveřejněno  video.

V  tomto  videu  hrála  rapová  senzace  P.  Diddy,  mimo  jiné  --  a  obsahovala  bezpočet  milionů  dolarů  ve  zlatých  dluhopisech.

JEŠTĚ  DALŠÍ  OHROMUJÍCÍ  NOVÝ  VÝVOJ
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TIMATI:  Ne.

Timati  a  žena  poté  dorazí  do  domu  upoceného  miliardáře.

DIDDY:  Je  to  stotisícová  bankovka.

Zasvěcený  tým  P.  Diddyho,  vedený  DJem  Antoinem  za  futuristickou  konzolí  špionážní  agentury,  najde  kufr,  jakmile  je  Timatiho  posádka  
uvnitř  domu.

HONANÍ  ZA  ZLATÝMI  DLUHOPISY

Timati  vytáhne  kufr  z  cementem  vyložených  padacích  dveří  v  domě.

Žena  s  Timati  prozradí,  že  tyto  bankovky  už  viděla.  Timati  je  poté  poslán  na  výpravu  za  nalezením  ztraceného  kufříku  v  Evropě,  který  je  

nacpaný  těmito  zlatými  dluhopisy.

DIDDY:  Viděl  jsi  někdy  jeden  z  nich?

Pak  vidíme  jeho  a  ženu  před  domem  s  kufrem.  Zasáhnou  rozbušku  a  vyhodí  do  povětří  celý  dům,  zabíjejí  všechny,  kteří  jsou  ještě  uvnitř.
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Pak  vidíme  sérii  scén  s  Timati  a  ženou,  jak  si  užívají  odměny.

Všimněte  si  spodní  části  bankovek  na  obrázku  výše.  Barva  je  červená  a  design  je  přesně  stejný,  jako  jsme  viděli  
na  skutečných  účtech.
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Je  zjevně  zřejmé,  že  přinejmenším  tyto  dluhopisy  jsou  extrémně  dobré  padělky  –  ne-li  ve  skutečnosti  skutečné  –  ačkoli  se  zdají  
být  příliš  malé  na  to,  aby  byly  skutečnými  zlatými  dluhopisy.

Obě  strany  jsou  přesně  takové,  jaké  je  vidíme  na  obrázcích  od  Udo  Pelkowského  a  dalších.

Abychom  vám  pomohli  osvěžit  paměť,  zde  je  jeden  z  obrázků,  které  nám  Pelkowski  riskoval  život  –  31.  prosince  
2011.
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Zamává  mu  z  jiné  lodi  --  s  kufrem  v  ruce.

To  vše  zní  velmi  povědomě,  že?

To  je  pozoruhodně  podobné  případům  Josepha  Riada  a  Neila  Keenana,  o  kterých  jsme  diskutovali.

HROMADNÉ  ZATÍŽENÍ  JIŽ  ZAČALO

Když  se  vrátíme  k  našemu  příběhu,  Timati  se  pak  vynoří  z  vnitřku  své  jachty,  aby  zjistil,  že  žena,  do  které  byl  zjevně  
zamilovaný  nebo  s  níž  měl  alespoň  sex,  ho  zradila.

P.  Diddy  a  DJ  Antoine  se  spokojeně  usmívají.  Zradili  svého  vlastního  spojence  -  poté,  co  riskoval  svůj  život,  aby  
získal  ukradené  dluhopisy.

Ukradené  dluhopisy.  Někdo  se  je  pokouší  obnovit.  Pak  jsou  dluhopisy  ukradeny  zpět  –  nebo  tak  zasvěcení  doufají  –  a  
hrdinové,  kteří  dluhopisy  získali,  nakonec  nemají  nic.
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Vzhledem  k  tomu,  co  se  právě  stalo  –  právě  když  jsme  se  chystali  zveřejnit  konečné  vyšetřování  –  se  zdá,  že  zatýkání  již  začalo.

Fulford  tato  masová  zatýkání  předpovídá  už  více  než  rok.  Tento  příběh  jsem  intenzivně  propagoval  od  října  a  na  začátku  ledna  jsem  
získal  mnohem  více  informací  o  zatčení.

Přinejmenším  jsme  svědky  první  fáze  zatýkání.

O  to  víc  mě  překvapilo,  když  se  ozval  nový  bývalý  informátor  z  Navy  Seal  a  potvrdil  vše,  co  jsem  slyšel  –  dal  veřejně  tvář  tomu,  co  jinak  bylo  
extrémně  tajné.

Zdá  se,  že  brzy  uvidíme  hromadné  zatýkání  mnoha  klíčových  spiklenců  v  tomto  problému  –  většinovou  frakcí  v  Pentagonu.

BEZPRCEDENNÍ  ÚKLID  DOMU

Navzdory  tomu  všemu  jsem  byl  stále  šokován,  když  jsem  viděl,  že  první  vlna  zatýkání  již  začala  -  ještě  předtím,  než  jsem  to  mohl  dokončit.

Většinová  frakce  Pentagonu  je  zase  podporována  a  podporována  aliancí  122  národů.  Mnoho  dalších  se  nepochybně  připojí  k  alianci,  
jakmile  se  začne  konat  akce.

Celá  akce  vytvoří  bezprecedentní  úklid  exekutivy,  zákonodárné  a  soudní  složky  vlády  USA.

Pronikne  také  velkými  korporacemi,  finančním  průmyslem,  armádou  a  mainstreamovým  mediálním  komplexem  –  kterému  z  velké  části  
dominuje  hrstka  korporací.

http://news.yahoo.com/police-search-news-international-offices-london-arrest-four-110211281.html

Podle  Fulforda  nyní  více  než  60  procent  americké  armády  v  Pentagonu  podporuje  svržení  této  kabaly.

Logistika  skutečného  provedení  tohoto  výkonu  je  ohromující  na  pochopení.

LONDÝN  (Reuters)  -  Britská  policie  v  sobotu  zatkla  čtyři  současné  a  bývalé  zaměstnance  nejprodávanějšího  deníku  Sun  Ruperta  
Murdocha  plus  jednoho  policistu  v  rámci  vyšetřování  podezřelých  plateb  novinářů  důstojníkům,  policii  a  vydavateli  novin.

Nedávno  se  na  veřejnost  dostal  nový  vojenský  svědek,  který  poskytuje  ještě  více  potvrzujících  podrobností.

Plně  chápu,  jak  děsivé  to  bude  pro  většinu  lidí  –  a  objeví  se  neuvěřitelně  silné  dezinformace  naznačující,  že  jakmile  se  to  stane,  bude  to  
„převzetí  nového  světového  řádu“.

Policie  také  prohledala  londýnské  kanceláře  deníku  u  vydavatele  News  International,  britské  pobočky  News  Corp,  v  
korupčním  vyšetřování  spojeném  s  pokračujícím  vyšetřováním  hackerských  útoků  v  jeho  nyní  uzavřeném  bulvárním  
týdeníku  News  of  the  World.

Výbor  pro  management  a  standardy  News  Corp,  zřízený  po  skandálu  s  hackerskými  útoky  na  telefony,  uvedl,  že  sobotní  operace  byla  
výsledkem  informací,  které  předal  policii…

Zdá  se  však,  že  to  již  začalo  od  soboty  28.  ledna  2012  –  a  zdá  se,  že  nikdo  nepropadá  panice.

Hodně  z  toho,  o  čem  jsme  diskutovali,  musí  zůstat  mimo  záznam.  Nikdo  z  nás  nedostal  dost  podrobností,  aby  způsobil  nějaké  poškození  
plánů,  kdybychom  byli  vyslýcháni.

FOX  NEWS  BYLY  ZACÍLENY  jako  první

Nicméně  věřím,  že  tyto  plány  jsou  velmi  reálné  a  budou  úspěšné.  Načasování,  kdy  to  bude  provedeno,  není  známo  -  ale  zdá  se,  
že  vše  závisí  na  tom,  jak  rychle  se  věci  vyřeší.
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V  jedné  ze  svých  zpráv  Svali  odhalila,  že  Ilumináti  mají  velký  byznys  v  nákupu  a  prodeji  přístupových  kódů  k  vojenským  počítačům.

Jejich  zadržení  je  součástí  operace  Elveden  –  jednoho  ze  tří  kriminálních  vyšetřování  praktik  shromažďování  zpráv.

http://web.archive.org/web/20030808142923/http://www.centrexnews.com/columnists/svali/2000/10/chapt

POJMENOVÁNÍ  JMÉN

er01.html

Minulý  týden  společnost  News  International  urovnala  řadu  právních  nároků  poté,  co  připustila,  že  lidé  pracující  pro  bulvár  se  nabourali  
do  soukromých  telefonů  celebrit  a  dalších,  aby  našli  příběhy.

Uvedl  to  britské  politiky  do  rozpaků  za  jejich  úzké  vztahy  s  vedením  novin  a  také  s  policií,  která  opakovaně  nedokázala  vyšetřit  
obvinění  z  nelegálního  nabourávání  telefonů.

http://news.yahoo.com/police-search-news-international-offices-london-arrest-four-110211281.html

Skandál  s  hackerskými  útoky  upozornil  na  úroveň  politického  vlivu  redaktorů  a  vedoucích  pracovníků  v  News  International  a  
dalších  novinách  v  Británii.

Mezi  zatčenými  byl  i  kriminální  redaktor  The  Sun  Mike  Sullivan,  šéf  zpravodajství  Chris  Pharo  a  bývalý  zástupce  redaktora  Fergus  
Shanahan,  zdroj  obeznámený  se  situací  řekl  agentuře  Reuters.

PROČ  SE  TO  MUSELO  UDĚLAT

Nákup  přístupových  kódů  k  vojenským  počítačům:  Ilumináti  budou  mít  lidi  ze  všech  vrstev  civilního  života  vycvičené  tak,  aby  jezdili  
a  zajišťovali  sběr  v  blízkosti  vojenských  základen  nebo  na  nich.

Typickou  osobou  může  být  nevinně  vyhlížející  manželka  vojáka,  místního  obchodníka  nebo  dokonce  studenta  vysoké  školy.

Nyní,  abych  tuto  část  uzavřel,  chci  jasně  vysvětlit,  proč  „dobří  hoši“  v  armádě  na  tomto  plánu  již  nějakou  dobu  pracují  –  v  naprostém  utajení.

Zatčen  byl  také  bývalý  šéfredaktor  listu  Graham  Dudman,  nyní  ředitel  školení  v  News  International,  uvedl  zdroj.

Uvnitř  základny  je  kontakt,  také  disociativní  iluminista,  který  informace  přináší  vnějšímu  kontaktu.

Občas  je  kontaktní  osobě  zaplaceno  penězi,  informacemi  nebo  zbožím.

Policie  uvedla,  že  osmačtyřicetiletý  muž  ze  severního  Londýna  a  dva  další  muži  z  Essexu  východně  od  Londýna  ve  věku  48  a  56  let  byli  
zatčeni  ve  svých  domech.  Čtvrtý  muž  ve  věku  42  let  byl  zatčen  poté,  co  se  přihlásil  na  policejní  stanici  ve  východním  Londýně.

Byli  si  dobře  vědomi  toho,  že  k  provedení  tohoto  plánu  nelze  použít  konvenční  metody.  I  ty  nejbezpečnější  počítačové  systémy  byly  stále  
v  ohrožení.

PRONIKÁNÍ  ILUMINATŮ  DO  VOJENSKÝCH  TAJEMSTVÍ

Reportér  Sunu,  který  si  nepřál  být  jmenován,  řekl:  "Všichni  jsou  trochu  v  šoku,  je  tam  opravdu  nedůvěra.  Ale  je  velký  rozdíl  mezi  
hackováním  telefonů  a  platbami  policii."…

Třináct  lidí  bylo  nyní  zatčeno  kvůli  obvinění,  že  novináři  platili  policii  za  informace.
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OATHKEEPERS

Každý  voják  skládá  posvátnou  přísahu  před  Bohem  a  vlastí,  když  se  rozhodne  zasvětit  svůj  život  službě  druhým.  Říká  se  tomu  přísaha  
zařazení.

Další  statečný  voják  pod  pseudonymem  „Bill  Wood“  nyní  riskoval  svůj  život  –  riskoval  všechno  –  aby  nám  vyprávěl  velmi  kontroverzní,  
působivý  a  dechberoucí  příběh.

Vojenské  počítačové  kódy  se  mění  podle  náhodných  plánů;  Ilumináti  mají  na  každé  hlavní  základně  alespoň  5  nebo  6  kontaktů,  které  je  
varují,  když  se  kódy  chystají  změnit,  pod  hrozbou  smrti.

Pustil  se  do  kamery  a  poskytl  rozsáhlé  detaily.  Od  té  doby  jsem  s  ním  měl  několik  dlouhých  rozhovorů  --

http://usmilitary.about.com/od/joiningthemilitary/a/oathofenlist.htm

Iluministé  mají  rádi  přístup  k  vojenským  počítačům,  protože  to  jim  umožní  přístup  k  uzavřeným  souborům  po  celém  světě.

že  tomu  budu  nést  pravou  víru  a  věrnost;  a  že  budu  poslouchat  rozkazy  prezidenta  Spojených  států  a  rozkazy  důstojníků  jmenovaných  
nade  mnou,  podle  předpisů  a  Jednotného  zákoníku  vojenské  spravedlnosti.  Tak  mi  pomoz  Bože.

Já,  (JMÉNO),  slavnostně  přísahám  (nebo  potvrzuji),  že  budu  podporovat  a  bránit  ústavu  Spojených  států  proti  všem  nepřátelům,  
zahraničním  i  domácím;

Nikdo  nemůže  udržet  něco  tak  velkého  a  tak  škodlivého  pro  národní  bezpečnost  v  tajnosti.  Svali  zveřejnil  tuto  zprávu  online,  aby  ji  mohl  
vidět  každý,  včetně  nejvyššího  vojenského  personálu,  od  roku  2000.

Ti,  kdo  vykonávají  přísahu,  jsou  přísně  vyškoleni,  aby  kladli  důraz  na  první  část  nade  vše.  Voják  si  to  musí  nechat  velmi  podrobně  vysvětlit  a  
podrobně  zodpovědět  několik  otázek,  aby  ukázal,  že  tomu  rozumí.

včetně  tříhodinového  videorozhovoru  s  Project  Camelot.

Bill  říká  to  samé,  co  jsem  slyšel  já  -  ale  přidal  k  případu  významné  nové  informace.

http://usmilitary.about.com/od/joiningthemilitary/a/oathofenlist.htm

To  je  další  důvod,  proč  se  armáda  Spojených  států  již  dlouhou  dobu  velmi  opatrně,  velmi  tiše  staví  k  masovému  zatýkání.

Rostoucí  většina  armády  Pentagonu  a  Spojených  států  si  NEMYSLÍ,  že  ústava  je  zbytečný  cár  papíru.

Když  si  přečtete  Oath  of  Enlistment,  můžete  vidět,  co  každý  nový  rekrut  přísahá  dělat.  Toto  je  přísaha  Bohu  –  nebo  jakémukoli  univerzálnímu  
Stvořiteli,  v  kterého  mohou  věřit.  Dokonce  i  ateista  by  to  viděl  přinejmenším  jako  přísahu  lidem.

Já,  (JMÉNO),  slavnostně  přísahám  (nebo  potvrzuji),  že  budu  podporovat  a  bránit  ústavu  Spojených  států  proti  všem  nepřátelům,  
zahraničním  i  domácím;  že  budu  nést  pravou  víru  a  věrnost  [ústavě  Spojených  států]....

Tak  mi  pomoz  Bože.

Mnoho  vysoce  postavených  vojenských  pracovníků  vzalo  tuto  přísahu  velmi  vážně  –  a  hodlají  ji  splnit.  Provedli  své  plány  podle  
nejnáročnějších  bezpečnostních  protokolů,  aby  se  vyhnuli  odhalení.

PŘÍSAHA  ZARUČENÍ
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Oficiální  web  Oathkeepers  má  seznam  deseti  „Příkazů,  které  nebudeme  poslouchat“.  Zde  je  krátké  shrnutí  těchto  deseti  bodů.  Pro  více  informací  

klikněte  sem.

BW:  Ve  skutečnosti  nemám  žádnou  skupinu,  kterou  zastupuji.  Existuje  však  mnoho,  mnoho  lidí,  bývalých  i  současných  vojáků,  kteří  mají  

obrovské  obavy  z  toho,  co  členové  armády  vědí,  že  je  to,  co  se  skutečně  děje  na  Blízkém  východě  –  a  místa,  která  momentálně  obýváme  mimo  

této  země.

http://oathkeepers.org/oath/2009/03/03/declaration-of-orders-we-will-not-obey/

Ve  skutečnosti  RESPEKTUJÍ  přísahu,  kterou  složili  –  statečně  sloužit,  chránit  a  bránit  naše  otce,  matky,  bratry  a  sestry.

1.  NEBUDEME  poslouchat  rozkazy  k  odzbrojení  amerického  lidu.

Tyto  obavy  v  průběhu  let  narůstaly  stále  více  a  je  to  do  bodu,  kdy  mnoho  těchto  současných  a  bývalých  vojenských  členů  mluví.  Nejlepší  popis  těchto  
vojenských  členů  by  byl  „Strážci  přísahy“.

KC:  Dobře.  Řekněme  také,  že  za  tím  je  nějaký  účel,  který  souvisí  s  NDAA.

Od  té  doby  jsem  byl  upozorněn,  že  existuje  webová  stránka  Oathkeepers,  kterou  můžete  navštívit  a  dozvědět  se  o  nich  více.  Je  zřejmé,  
že  v  tuto  chvíli  neexistuje  žádné  veřejné  prohlášení  o  plánovaném  zatčení.

Oathkeeper  je  někdo,  kdo  se  primárně  zaměřuje  na  přísahu,  kterou  složili,  když  vstoupili  do  služby,  a  ne  tolik  na  to,  co  je  jim  nařízeno  –  udržovat  

tajemství  nebo  říkat  tajemství,  na  rozdíl  od  toho,  co  je  nejlepší.  zájmy  ústavy  a  země.

ODHALENÍ  OATHKEEPERŮ

BW:  Hlavním  účelem  tohoto  rozhovoru  bylo  uzákonění  zákona  o  autorizaci  obrany  státu.  Jednotlivci,  se  kterými  pravidelně  hovořím,  

dospěli  ke  shodě,  že  toto  je  konec  eroze  našich  ústavních  práv.

V  mnoha  papírech  je  docela  jasně  uvedeno,  že  Amerika  byla  prohlášena  za  válečnou  zónu  a  američtí  občané  jsou  zatčeni  a  zadržováni  mimo  ústavní  

ochranu  soudního  procesu  před  porotou  nebo  právo  na  právníka.  Právo  na  obvinění  z  trestného  činu  je  v  tomto  návrhu  zákona  dokonce  odstraněno.

Úplně  první  věc,  kterou  Bill  Wood  říká  v  původním  videu,  je  vyloučení  odpovědnosti,  když  říká,  že  vyvíjí  a  prodává  fiktivní  knihu  založenou  na  

jeho  svědectví.

Toto  je  běžná  praxe  oznamovatelů,  aby  se  vyhnuli  zabití  za  to,  že  promluvili,  nebo  žalování  za  jakákoli  směšná  tvrzení,  která  by  mohla  být  

použita  k  dalšímu  poškození  jeho  života.

Nevěřím,  že  většina  americké  veřejnosti  byla  řádně  informována  prostřednictvím  médií.  Snažíme  se  tedy  dostat  zprávu  a  získat  určitou  podporu  ve  

skutečnosti,  že  nemůžeme  nadále  připouštět  progresivní  narušování  ústavních  práv  a  očekávat,  že  naše  práva  budou  někdy  brána  vážně.

PROHLÁŠENÍ  Z  WEBOVÝCH  STRÁNEK  OATHKEEPERS

Další  věc,  kterou  po  tomhle  řekne,  je  následující.

KC:  V  tuto  chvíli  začneme  od  začátku.  Rád  bych,  abyste  promluvil  o  tom,  proč  jste  přišel  a  kontaktoval  mě,  a  jakou  skupinu  nebo  skupiny  v  určitém  

smyslu  zastupujete  -  chcete-li  to  v  tomto  termínu  použít  volně.
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KC:  Takže  vás  v  podstatě  kontaktovala  skupina  lidí,  kterým  říkáme  „White  Hats“?

9.  NEBUDEME  uposlechnout  žádných  příkazů  ke  konfiskaci  majetku  amerického  lidu,  včetně  potravin  a  dalších  nezbytných  zásob.

BW:  Říkám  jim  Oath  Keepers.  V  podstatě  jsou  to  vlastenci,  které  by  naše  vláda  klasifikovala  jako  teroristy  [smích].

2.  NEBUDEME  uposlechnout  rozkazů  provádět  bezdůvodné  prohlídky  amerického  lidu.

KC:  Ale  jsou  to  bývalí  vojáci,  celkově  a  někteří  z  nich  jsou  stále  v  armádě?

10.  NEBUDEME  uposlechnout  žádné  příkazy,  které  porušují  právo  lidí  na  svobodu  slova,  pokojně  se  shromažďovat  a  žádat  jejich  vládu  o  
nápravu  křivd.

3.  NEBUDEME  uposlechnout  příkazů  zadržet  americké  občany  jako  „nezákonné  nepřátelské  bojovníky“  nebo  je  podrobit  vojenskému  
soudu.

To  vše  se  objeví  krátce  po  uplynutí  jedné  hodiny  a  30  minut.

VÍCE  OD  BILLA  WOODA  POZDĚJI  V  ROZHOVORU

4.  NEBUDEME  uposlechnout  příkazů  k  zavedení  stanného  práva  nebo  „stavu  nouze“  ve  státě.

BW:  Postupem  času  se  nahromadilo  to,  co  jsem  viděl,  co  jsem  prožíval,  co  jsem  znal  ze  svých  předchozích  vojenských  zkušeností  a  co  
jsem  se  naučil  od  doby,  kdy  jsem  odešel  z  armády  --  začalo  se  to  budovat  a  budovat  a  budovat,  až  to  nakonec  jsem  se  dostal  do  bodu,  
kdy  jsem  to  už  nemohl  vydržet.

BW:  Předpokládám,  že  velký  počet  je  stále  v  armádě  nebo  ve  vládě  –  ve  FBI,  tajné  službě,  CIA…

KC:  …abecední  agentura…

A  v  tu  chvíli  jsem  začal  vyhledávat  informace  na  internetu,  dělat  výzkum,  shromažďovat  informace  –  tak  trochu  „vytvářet  svůj  případ“.

5.  NEBUDEME  poslouchat  rozkazy  k  invazi  a  podrobení  jakéhokoli  státu,  který  prosazuje  svou  suverenitu.

BW:  …jakákoli  abecední  agentura.  Musí  existovat  určité  procento  lidí,  kteří  vidí  každý  den  a  jdou:  to  je  špatně  –  musíme  něco  
udělat!

BILL  BYL  „VETŘEN“

Pokračujeme  tam,  kde  jsme  přestali  –  a  slyšíme,  jak  byl  Bill  Wood  „prověřen“,  aby  se  připojil  k  této  velmi  jedinečné  skupině,  se  
kterou  jsem  měl  také  široký  kontakt.

6.  NEBUDEME  uposlechnout  žádného  příkazu  k  blokádě  amerických  měst,  čímž  je  změníme  na  obří  koncentrační  tábory.

Krátce  poté,  co  jsem  to  začal  dělat,  mě  kontaktovala  skupina  lidí,  kteří  také  dělali  přesně  to  samé;  [oni]  si  mnohem  více  uvědomovali,  
kdo  jsem  a  jaké  byly  mé  zkušenosti  v  armádě  -  na  úrovni  přísně  tajné.

Velmi  mě  to  překvapilo  [smích],  ale  velmi  rychle  jsem  se  naučil,  že  jsou  tam  lidé  s  obrovským  množstvím  informací  –  bojující  za  dobré  
lidi.

7.  NEBUDEME  uposlechnout  žádného  příkazu,  abychom  pod  žádnou  záminkou  nutili  americké  občany  do  jakékoli  formy  záchytných  táborů.

8.  NEBUDEME  uposlechnout  rozkazů  pomoci  nebo  podporovat  použití  jakýchkoli  cizích  jednotek  na  americké  půdě  proti  americkému  
lidu  k  „udržování  míru“  nebo  k  „udržování  kontroly“.
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Pamatujte  -  první  řádek  přísahy  říká  vojákovi,  že  jeho  odpovědnost  je  vůči  Ústavě  Spojených  států  amerických  -  bez  ohledu  na  to,  co  
mohou  zahraniční  nebo  domácí  nepřátelé  udělat,  aby  ji  ohrozili.

TAKY  JSEM  BYL  "VETROVÁN".

Tato  odpovědnost  může  zahrnovat  odporování  přímým  příkazům  z  nejvyšších  úrovní  nevolené  a/nebo  okultní  vlády.

KC:  Takže  vás  kontaktovali?

KC:  Takže  pracujete  s  touto  skupinou  a  jeden  z  důvodů,  proč  jste  za  mnou  přišli,  byl  ve  skutečnosti  tento  zákon  o  povolení  k  
obraně?

V  průběhu  let  jsem  byl  "prověřován".  Udělal  jsem  to  tak,  že  jsem  opakovaně  nevystupoval  na  veřejnost  s  různými  utajovanými  
informacemi,  které  jsem  dostal.

BW:  Ano  a  během  několika  měsíců  jsem  byl  prověřen.

To  byl  nezbytný  krok  k  tomu,  abych  se  ujistil,  že  mi  mohou  být  svěřeny  klíčové  informace,  které  nyní  pomohou  zachránit  otce,  matky,  
syny  a  dcery  světa  před  finanční  tyranií.

Pokud  jsem  byl  výslovně  požádán,  abych  něco  nesdílel,  neudělal  jsem  to.  Tím  jsem  získal  a  vybudoval  důvěru.

Pokud  neznáte  význam  toho  slova,  je  to  roztomilý  výraz  pro  vyjádření  toho,  jak  moc  vám  lze  věřit  [smích]  --

Nikdy  bych  nedal  tolik  práce  do  jediného  vyšetřování,  kdyby  mě  o  to  přímo  nepožádali  -  z  nejvyšších  a  nejtajnějších  úrovní  
Oathkeepers.

BW:  Ano,  to  vyvolalo  šokovou  vlnu  skrz  komunitu,  ve  které  jsem  zapojen.

To  je  v  podstatě  poslední  kapka  úplné  eroze  ústavních  práv.

Rád  bych  poděkoval  Billu  Woodovi  a  Oathkeepers,  že  konečně  přišli  a  poskytli  Benjaminu  Fulfordovi  i  mně  na  této  misi  nějakou  
podporu  –  když  jsme  to  nejvíce  potřebovali,  v  době  našeho  největšího  osobního  rizika.

jak  moc  byste  lhal  a  o  čem  jste  nechtěl  mluvit,  když  jste  přišel  na  to,  že  lidé  na  druhé  straně  prověřovacího  procesu  už  to  všechno  vědí.

Doslova  má  vláda,  která  si  dává  svolení  porušovat  zbytek  ústavy,  a  to  se  týká  mnoha  lidí.

Mnoho  lidí  by  si  přálo,  aby  se  s  tím  něco  udělalo;  je  to  můj  a  jejich  názor,  že  by  se  s  tím  dalo  něco  dělat.

Protože,  zcela  upřímně,  jsme  jeden  falešný  prapor  od  uzákonění  všech  právních  předpisů,  které  právě  vznikly.

Jen  se  vás  snaží  zjistit  a  zjistit,  jestli  je  to  všechno  pravda.

Bill  mě  tam  chtěl  na  první  pohovor,  ale  byl  jsem  tím  vyšetřováním  příliš  pohlcen.  K  události  Livestream  došlo  následující  úterý  
večer.  Billova  nadace  v  původním  rozhovoru  nám  umožnila  jít  v  události  Livestream  mnohem  dál.

ZÁKON  NDAA  JE  PŘÍMÝ  ÚTOK  PROTI  ÚSTAVE

Pokud  odpovíte  přesně  tak,  jak  jste  zobrazeni  v  jejich  myslích,  je  to  velmi  povzbudivé.  Znali  moje  nejhlubší,  nejtemnější  tajemství  
a  věděli  ještě  víc  než  to.

KC:  Správně,  v  tom  bych  s  vámi  souhlasil.  [stříhat]

Když  jsem  vyšel  s  informacemi,  které  jsem  udělal,  trochu  jsem  promoval  --  a  získal  důvěryhodnou  roli  ve  velmi  
roztříštěném  světě  [smích]....
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Věřím,  že  plán  je  tak  komplexní  a  brilantní,  že  neexistuje  způsob,  jak  ho  zastavit.

I  když  souhlasím  s  Billovým  prohlášením  o  petici,  slyšel  jsem  také,  že  existuje  mnohem  hlubší  a  přesvědčivější  iniciativa.

Vím,  že  se  bojíš  -  ale  to  nejlepší,  co  můžeš  udělat,  je  PŘESTAŇ  lhát.

BW:  Všeobecný  názor  je,  že  existuje  velmi,  velmi  snadný  způsob,  jak  tomu  zabránit  a  jak  tyto  informace  dostat  na  veřejnost.

Stále  máte  šanci  dát  lidstvu  největší  dar  všech  dob  –  konec  tajemství  –  a  nejúžasnější  probuzení  v  historii  planety.

Proto  bych  chtěl  mluvit  přímo  s  lidmi,  kteří  pokračují  v  páchání  finanční  tyranie.

Je  to  tady.  To  je  opravdové.  Je  mnohem  větší,  než  si  kdy  dokážete  představit.

Předpokládalo  se,  že...  pokud  se  k  problému  budeme  věnovat  přímo  prostřednictvím  našich  ústavních  práv  a  začneme  obecně  
upozorňovat  veřejnost,  že  se  jedná  o  problém,  který  je  třeba  řešit,  [nastane  změna].

Kluci...  Tohle  je  ono.  Konec  hry.  Můžete  nás  znásilnit,  bít,  zabít,  zadržet  a  umlčet,  ale  nemůžete  zastavit  Avalanche.

Způsob,  jakým  to  bylo  navrženo  mně  –  a  spoustě  lidí  –  je  vytvořit  petici,  která  požaduje  obžalobu  každé  politické  osoby  v  Kongresu  a  
předsednictvu,  které  uzákonilo  tento  zákon  jako  vlastizrádný.

Papírově  tenká  vrstva  strachu  je  jediná  věc,  která  právě  teď  brzdí  The  Avalanche.

Doposud  jste  to  neudělali.  Pomohu  vám  dokončit  práci  -  vyprávěním  zbytku  příběhu  o  finanční  tyranii.

Teď  už  nikdo  nemusí  vystrkovat  krk.  Už  je  to  veřejné.

Ty  to  víš.  Vím  to.  Nejsme  hloupí.  Jsme  dospělí.  Víme,  co  se  stane  v  historii,  když  k  tomu  dojde.

Pokoušet  se  změnit  ústavu  protiústavními  prostředky  je  zrada.

Nezůstala  žádná  tajemství,  která  by  mohla  někomu  vyhrožovat,  když  o  tom  promluvil.  To  je  ono.

ŽAL  DRAČÍ  RODINY

Když  zamíříme  do  sedmé  části  tohoto  vyšetřování,  je  čas  prozkoumat,  co  jsme  se  dozvěděli  o  žalobě,  kterou  Neil  Keenan  a  Keith  Scott  
podali  jménem  skupiny  Dragon  Family /  Kuomintang,  dříve  vládnoucí  strany  v  Číně.

Pokud  vytvoříte  zákon,  který  obchází  ústavu,  dopustíte  se  vlastizrady.

Říká  se  tomu  převrat.

Stane  se  to,  ať  se  děje  cokoliv.  Nemám  s  tím  nic  společného.

KC:  Slušné.

Tato  žaloba  otevře  celý  příběh  "okultní  ekonomiky",  o  kterém  jsem  zde  mluvil.  Zahrnuje  naprosto  usvědčující  nahrávky  od  obžalovaných  
--  stejně  jako  neuvěřitelné  množství  podpůrných  důkazů.

Oathkeepers  podporují  tento  soudní  proces  jako  jeden  kritický  prvek  jejich  většího  plánu  ukončit  finanční  tyranii.

KONEC  HRY
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KLIKNĚTE  ZDE  A  POKRAČUJTE  K  ODDÍLU  7:  DŮKAZY  JSOU  NEVYVRATNÉ

Jakmile  zkontrolujeme  příběh  a  podíváme  se  na  řadu  nových  datových  bodů,  představíme  rozsáhlou  sadu  rozhovorů,  
které  jsem  vedl  s  Keenanem  a  Scottem  –  dvěma  ze  žalobců  –  na  mnoho  klíčových  témat.

Tento  seriál  rozhovorů  pak  uzavře  další  salva  jejich  kampaně  –  světový  debut  příkazu  Zastav  a  přestaň  proti  lidem  
profitujícím  z  Finanční  tyranie.
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Napsal  David  WilcockČtvrtek,  09  únor  2012  03:33

[Poznámka:  Můžete  citovat  úryvky  z  tohoto  vyšetřování  a  znovu  je  publikovat  na  svém  blogu,  ale  nezveřejňujte  znovu  celé  vyšetřování,  protože  mohou  být  nutné  

další  aktualizace  a  'vylepšení'.  Místo  toho  prosím  propojte  své  čtenáře  zpět  s  originálem.  Dík!

jednou  provždy.

PŘIPOMÍNEJME  SI  VELKÝ  OBRÁZEK

AKTUALIZOVÁNO  17.2.!  Konečně  --  poslední  čtyři  části  našeho  velkolepého  vyšetřování  finanční  tyranie.  Získejte  přehled  o  tom,  co  jsme  se  naučili,  s  úžasnými  novými  

informacemi,  které  dláždí  cestu  k  ukončení  finanční  tyranie  --

ODDÍL  SEDMÝ:  Důkazy  jsou  nevyvratitelné

Všechny  aktualizace  budou  uvedeny  na  konci  sekce  komentářů,  jakmile  budou  přicházet.  Téměř  denně  se  dějí  úžasné  nové  události,  které  ukazují,  že  

tato  historická  porážka  Finanční  tyranie  je  nyní  na  spadnutí.]

Nyní  máme  působivý  příběh  finanční  tyranie,  datuje  se  do  roku  1776  s  vydáním  Smithova  Bohatství  národů  --  a  založením  Iluminátů  v  Bavorsku.

Než  uvedeme  naše  exkluzivní  rozhovory  s  klíčovými  hráči  v  soudním  sporu,  který  by  mohl  porazit  finanční  tyranii,  udělejme  krok  zpět  a  podívejme  se  na  velký  obrázek.

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1026-financial-tyranny-final

Část  sedmá  –  Důkazy  jsou  nevyvratitelné

Klikněte  sem  a  začněte  od  začátku,  pokud  jste  ještě  nečetli  prvních  šest  částí.
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Písemné  informace  Svali  zcela  souhlasí  s  naším  historickým  výzkumem.  Také  to  naznačuje,  že  gigantický  obraz  Eye  of  Horus,  který  jsem  
našel  pod  mostem  Sunnyside  Avenue  ve  Skotsku  v  New  Yorku,  byl  ve  skutečnosti  rituálním  místem  -  jen  míli  daleko  od  zednářské  lóže.

Dali  jsme  odkazy  na  několik  knih  plných  informací  –  nyní  zdarma  ke  čtení  online  –  dokazujících,  že  v  roce  1784  došlo  k  vládnímu  povstání  
proti  Iluminátům...  a  k  masivní  celosvětové  vzpouře  proti  svobodnému  zednářství,  která  začala  po  vraždě  Williama  Morgana  v  roce  1826.

Máme  vědecké  důkazy,  že  monopol  1  318  korporací  v  čele  s  federálními  rezervními  bankami  nyní  vydělává  80  procent  světového  bohatství.  
Toto  „jádro“  zase  řídí  „superentita“  147  společností,  z  nichž  většinu  tvoří  finanční  instituce.

Svobodní  zednáři  se  otevřeně  chlubili  tím,  že  ovládají  média,  policii,  soudnictví,  finanční  systém  a  vládu.  45  000  z  50  000  zednářů  ve  
Spojených  státech  –  90  procent  –  všichni  skončili,  jakmile  skandál  vypukl,  a  bylo  s  nimi  zacházeno  jako  s  hrdiny.

Důkladně  jsme  také  zdokumentovali,  jak  jsou  globální  média  v  rukou  velmi  malého  počtu  korporací.

Nejvyššími  korporacemi  v  „superentitě“  jsou  banky  Federálního  rezervního  systému  –  a  ty  vytvořily  v  letech  2007  až  2010  záchranné  
balíčky  pro  své  vlastní  společnosti  ve  výši  26  až  29  bilionů  dolarů.

Věřím,  že  existuje  dostatek  důkazů,  že  jsme  přímo  na  prahu  další  historické  události,  jako  je  tato  -  pouze  podstatně  větší  velikosti.

Rothschildové  ve  své  vlastní  biografii  z  roku  1962  přiznali,  že  pět  synů  Mayera  Amschela  „dobylo  svět  důkladněji,  lstivě  a  trvanlivěji  než  
kterýkoli  Caesar  před  nimi  nebo  Hitler  po  nich“.

Poskytli  jsme  přesvědčivé  důkazy,  že  jeho  obsah  je  řízen  prostřednictvím  operace  Mockingbird,  která  byla  implementována  v  
prvních  letech  CIA.

NEZAPOMEŇTE  SVALI

Nathan  Rothschild  zničil  britskou  ekonomiku  tím,  že  si  celý  trh  myslel,  že  je  porazil  Napoleon.
Za  jediný  den  obchodování  dokázal  zvýšit  své  čisté  bohatství  6500krát  –  a  dokázal  to,  co  Napoleon  nedokázal.

Prozkoumali  jsme  šokující  podrobné  a  konkrétní  svědectví  od  novodobé  členky  Iluminátů  Svali,  která  riskovala  svůj  život,  aby  se  jednou  
a  pouze  jednou  objevila  v  rádiu  –  a  nikdy  nežádala  o  peníze.

Svali  také  vytvořilo  ohromné  množství  písemných  informací,  které  jsou  vysoce  informativní,  i  když  jsou  extrémně  náročné  na  čtení.  
Od  té  doby  se  skrývala  a  bála  se  o  svůj  život,  kdyby  promluvila  dál.

Rothschild  dobyl  Velkou  Británii.

MNOHO  DALŠÍCH  DATOVÝCH  BODŮ,  KTERÉ  JE  NUTNÉ  ZVÁŽIT
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Nyní  jsme  prostudovali  veřejné  právní  dokumenty  Bank  of  International  Settlements  (BIS)  –  globální  pobočky  Federálního  rezervního  
systému.  BIS  údajně  začala  v  roce  1921,  ale  plně  se  začlenila  až  v  letech  1929-1930.

Dokumenty  BIS  otevřeně  odhalují,  že  převzali  „naleziště“  zlata  a  pokladů  ze  zemí  celého  světa.  Centrálním  bankám  pak  bylo  dovoleno  
obchodovat  mezi  sebou  –  pomocí  účtů  krytých  tímto  zlatem.

Svaliho  svědectví  také  vysvětluje  nejpodivnější  a  nejděsivější  příběh  z  mého  dětství  –  kde  oba  moji  rodiče  byli  svědky  toho,  jak  
zednářské  páry  vcházely  do  domu  přes  ulici,  bez  klepání,  uprostřed  noci,  bez  rozsvícených  světel  venku  ani  uvnitř  domu.

Tyto  obchody  jsou  zcela  bez  zdanění  –  a  některé  z  obrovských  zisků,  které  generují,  jsou  sdíleny  se  soukromými  osobami,  které  jsou  členy  
BIS.

Ilumináti  jsou  ve  skutečnosti  pouze  evropskou/americkou  entitou  –  hlavně  země  G5  Německo,  Francie,  Británie,  Itálie  a  Spojené  státy  –  a  
ve  Spojených  státech  je  součástí  pouze  1  z  1000  lidí,  neboli  0,1  procenta.

Země,  které  se  buď  dobrovolně  vzdaly  svého  zlata,  nebo  jim  je  ukradly  –  jako  Hitler  a  Japonci  –  dostaly  výměnou  za  své  bohatství  
bezcenné  dluhopisy  Federálních  rezerv  v  obrovských  nominálních  hodnotách.

PROFESOR  UNIVERZITY  V  GEORGETOWNU  VYSTAVUJE  BIS

skupina.

Mentor  Billa  Clintona,  profesor  historie  na  Georgetownské  univerzitě  Dr.  Carroll  Quigley,  prozradil  docela  dost  o  BIS  ve  své  knize  z  roku  
1966  Tragedy  and  Hope.

Pokusy,  které  podnikli  o  ovládnutí  jiných  zemí,  byly  systematicky  podkopávány  –  a  nyní  se  proti  nim  vytvořila  masivní  aliance  138  států.

http://www.rense.com/general85/tower.htm

V  Tragedy  and  Hope:  A  History  of  the  World  in  Our  Time  (1966)  Dr.  Carroll  Quigley  odhalil  klíčovou  roli,  kterou  v  globálních  financích  hraje  
BIS  v  zákulisí.

Žaloba,  o  které  uslyšíte  v  další  části,  je  jedním  z  několika  nástrojů,  které  mají  jednou  provždy  pomoci  prolomit  ticho  –  a  osvobodit  nás  
od  finanční  tyranie.

Dr.  Quigley  byl  profesorem  historie  na  Georgetownské  univerzitě,  kde  byl  mentorem  prezidenta  Billa  Clintona.  Byl  také  zasvěcený,  
vychovaný  mocnou  klikou,  kterou  nazýval  „mezinárodní  bankéři“.

OKULTNÍ  EKONOMIKA
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Quigley  napsal  o  této  mezinárodní  bankovní  síti:

Fulford  několikrát  zveřejnil  výhrůžky  bankéřů  Federálního  rezervního  systému,  že  to  udělají  –  spustí  zemětřesení,  která  způsobila  jadernou  katastrofu  –,  

než  se  to  skutečně  stalo.  To  zahrnovalo  prohlášení,  která  učinil  na  videu.

„Síly  finančního  kapitalismu  měly  další  dalekosáhlý  cíl,  nic  menšího  než  vytvořit  světový  systém  finanční  kontroly  v  soukromých  rukou,  schopný  ovládnout  

politický  systém  každé  země  a  ekonomiku  světa  jako  celku.

Co  však  tento  strašný  akt  masové,  rituální  vraždy  ve  skutečnosti  způsobil,  je  vytvoření  revolučního  svržení  moci  a  vlivu  Iluminátů  v  Japonsku.

Jeho  důvěryhodnost  zvyšuje  fakt,  že  se  skutečně  hlásil  k  jejich  cílům.  Napsal:

Tento  systém  měl  být  feudálním  způsobem  řízen  centrálními  bankami  světa  jednajícími  ve  shodě,  tajnými  dohodami,  k  nimž  docházelo  na  častých  

soukromých  schůzkách  a  konferencích.

Tohle  se  ještě  nedostalo  na  veřejnost...  ale  určitě  se  to  stane.

„Vím  o  fungování  této  sítě,  protože  jsem  ji  dvacet  let  studoval  a  na  začátku  60.  let  mi  bylo  povoleno  na  dva  roky  zkoumat  její  papíry  a  tajné  záznamy.

Vrcholem  systému  měla  být  Banka  pro  mezinárodní  platby  v  Basileji  ve  Švýcarsku,  soukromá  banka  vlastněná  a  kontrolovaná  světovými  centrálními  

bankami  –  které  samy  byly  soukromými  korporacemi.“ [str.  324-325]….

BIS  se  nyní  skládá  z  55  členských  zemí,  ale  klub,  který  se  pravidelně  schází  v  Basileji,  je  mnohem  menší  skupina;  a  dokonce  i  uvnitř  něj  existuje  

hierarchie.

ČTYŘI  RŮZNÍ  HISKÁŘI  POTVRZUJÍ

Nemám  k  němu  ani  k  většině  jeho  cílů  žádnou  averzi  a  po  většinu  svého  života  jsem  mu  byl  nablízku  a  mnoha  jeho  nástrojům....

V  článku  z  roku  1983  v  Harper's  Magazine  nazvaném  „Ruling  the  World  of  Money“  Edward  Jay  Epstein  napsal,  že  skutečný  byznys  se  dělá  v  „jakémsi  

vnitřním  klubu  složeném  z  půl  tuctu  mocných  centrálních  bankéřů,  kteří  se  cítí  více  nebo  méně  na  stejné  peněžní  lodi“  –  ti  z  Německa,  Spojených  států,  

Švýcarska,  Itálie,  Japonska  a  Anglie.

Nyní  jsme  viděli  čtyři  zcela  odlišné  sady  fotografií  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  od  informátorů:  Neil  Keenan,  Udo  Pelkowski,  „Nežádoucí  

publicita“  a  Joseph  Riad.  Obrázky  jsou  velmi  působivé  a  konzistentní.

[Obecně]  můj  hlavní  rozdíl  v  názorech  je  ten,  že  si  přeje  zůstat  neznámý,  a  věřím,  že  jeho  role  v  historii  je  natolik  významná,  aby  se  o  něm  vědělo."

JAPONSKO  JIŽ  DO  TOHOTO  SEZNAMU  NEZAHRŇUJTE

Japonsko  od  té  doby  přerušilo  tok  peněz  do  Federálního  rezervního  systému /  bankéřů  Iluminátů.  Fulford  to  obsáhle  pokryl  v  první  části  našeho  

vyšetřování,  zveřejněné  12.  prosince  2011.

QUIGLEYHO  DEFINUJÍCÍ  PROHLÁŠENÍ  O  BIS

Benjamin  Fulford  má  četné  důkazy,  že  Fukušima  byla  úmyslná  katastrofa  –  ohavný  pokus  donutit  Japonsko,  aby  vydalo  peníze.

http://www.rense.com/general85/tower.htm
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Zasvěcení,  kteří  vědí  o  této  okultní  ekonomice,  jsou  mnohem  pohodlnější  mluvit  o  téměř  jakémkoli  jiném  tématu  -  bez  ohledu  na  
to,  jak  tajné  může  být.

Jednalo  se  o  nejsledovanější  pořad  v  historii  televize.

David  Hutzler  a  jeho  8letý  syn  Mackie  zemřeli  na  střelná  poranění  hlavy.  Jejich  dům  byl  poté  spálen  na  popel  ve  zjevné  snaze  utajit  
důkazy.  O  vražedné  zbrani  zatím  nepadlo  ani  slovo.

Nejsledovanější  program  Super  Bowl  –  111,3  milionů  diváků

Riad  podal  23.  prosince  2011  komplexní  žalobu,  aby  získal  zpět  své  ukradené  dluhopisy.  Keenan  podal  komplexní  žalobu,  
aby  získal  zpět  své  ukradené  dluhopisy  –  jménem  Kuomintang /  Dragon  Family  –  od  23.  listopadu  2011.

To  vyslalo  brutální  varování  jak  Benjaminu  Fulfordovi,  tak  mně,  abychom  zanechali  vyšetřování.

http://hosted.ap.org/dynamic/stories/F/FBN_SUPER_BOWL_RATINGS?SITE=AP&SECTION=HOME&TEMPLAT

Američtí  vládní  agenti  kupodivu  potvrdili  Riadovi,  že  jeho  dluhopisy  jsou  pravé  –  ale  pak  důstojník  pro  vnitřní  bezpečnost  
utekl  s  jejich  hodnotou  patnácti  miliard  dolarů.

Je  zřejmé,  že  ani  jeden  z  nás  na  tyto  hrozby  nereagoval  –  kromě  toho,  že  jsme  se  ještě  více  oddali  odhalování  pravdy.

NEJSLEDUJÍCÍ  ILUMINATIVNÍ  RITUÁL  V  NEJSLEDOVANĚJŠÍM  TV  PROGRAMU  VŠECH  DOBY

E=DEFAULT&CTIME=2012-02-06-15-59-03

Poté  jsme  viděli  velkorozpočtové  hudební  video  s  P.  Diddym  v  hlavní  roli,  ve  kterém  byl  agenturou  typu  CIA  ukraden  kufr  zlatých  
certifikátů  Federálního  rezervního  systému  v  hodnotě  100  000  dolarů.  Vazby  byly  totožné  s  těmi,  které  odhalili  naši  stateční  informátoři.

Přemýšlejte  o  velikosti  a  rozsahu  toho,  co  se  stane  veřejně  známým,  pokud  se  tento  příběh  prolomí  a  stane  se  hlavním  proudem.

NEW  YORK  (AP)  –  Již  třetí  rok  po  sobě  vytvořil  Super  Bowl  rekord  jako  nejsledovanější  televizní  show  v  historii  USA.

NEJSMRTELNĚJŠÍ  INFORMACE  NA  ZEMI

Přemýšlejte  o  tom,  jak  pečlivě  byly  tyto  plány  dodržovány  -  doslova  po  celá  staletí  -  a  jak  to  bude  poprvé,  kdy  byly  odhaleny  na  globální  
úrovni.

The  Nielsen  Co.  v  pondělí  uvedl,  že  odhadem  111,3  milionu  lidí  sledovalo,  jak  New  York  Giants  v  neděli  večer  porazili  New  England  
Patriots.  To  těsně  porazilo  111  milionů,  kteří  loni  sledovali  výhru  Green  Bay  nad  Pittsburghem….

Madonna  má  také  práva  na  vychloubání.  Její  show  o  poločase  vidělo  odhadem  114  milionů  lidí  -  což  je  vyšší  průměr  než  samotná  hra  -  a  
byla  nejsledovanější  zábavnou  show  o  poločase  Super  Bowl  v  historii,  řekl  Nielsen.

Nyní  jsme  provedli  komplexní  prozkoumání  toho,  co  je  považováno  za  nejsmrtelnější,  nejutajovanější  a  nejtajnější  informaci,  kterou  
může  kdokoli  na  Zemi  vlastnit  -  okultní  ekonomiku  postavenou  na  tomto  ukradeném  zlatě.

Pro  některé  v  Řádu  bude  tato  expozice  obrovským  zklamáním.  Mnoha  dalším  členům  se  však  velkolepě  uleví  –  a  když  k  tomu  dojde,  
budou  potřebovat  naši  pomoc  a  podporu.

Zdá  se,  že  Ilumináti  zareagovali  na  toto  bezprostřední  odhalení  tím,  že  během  poločasové  show  Super  Bowlu  v  neděli  5.  února  2012  
zinscenovali  nejdramatičtější,  nejkřiklavější  veřejný  rituál  ve  vaší  tváři.

Nic,  s  čím  jsem  se  za  celou  svou  kariéru  setkal,  nebylo  považováno  za  tak  nebezpečné  jako  tato  informace  –  i  když  jsem  roky  sbíral  
svědectví  od  lidí  pracujících  ve  velmi  tajných  programech.
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Dovolte  mi  pro  záznam  říci,  že  nevěřím,  že  Madonna  je  členem,  ani  o  tomto  plánu  nevěděla.  Viděl  jsem  argumenty  o  
opaku,  ale  nejsem  jimi  přesvědčen.

Ilumináti  věří,  že  jsou  potomky  mimozemských  lidských  „bohů“,  kteří  přišli  na  Zemi  před  tisíciletími.  Slyšel  jsem  to  od  
více  než  jednoho  informátora  z  první  ruky.

Rituál  Madonna  Illuminati  v  Super  Bowlu

Jestli  tomu  věříte  nebo  ne,  je  nepodstatné.  Důležitější  je,  že  tomu  věří.

Madonnino  úsilí  o  zlepšení  světa  jasně  ukazuje,  že  se  nehlásí  k  negativnímu,  samoúčelnému,  tyranskému  smýšlení.

Madonna  je  v  tomto  rituálu  doslova  prezentována  jako  Bůh.  Začíná  tím,  že  ji  armáda  římských  vojáků  vynese  na  obrovský  
trůn,  obklopený  obrovskými  vějíři  připomínajícími  peří.

http://www.dailymail.co.uk/tvshowbiz/article-2097020/Madonna-Super-Bowl-halftime-2012-Singer-suffers-small  slip-
up.html

Peří  symbolizují,  jak  sem  tito  lidé  údajně  dorazili  ve  svých  „okřídlených  discích“.  Křídla  byla  použita  jako  metafora  k  označení  
toho,  jak  by  jejich  disky  létaly  vzduchem.

římský  průvod  vedoucí  v  bohyni

Nicméně  v  tomto  případě  jí  byl  nabídnut  koncert  na  celý  život.  Zahrnovalo  to  designové  koncepty,  které  měly  Lady  Gaga  
okouzlit,  a  ona  s  tím  očividně  souhlasila  –  v  různých  bodech  přidala  svůj  vlastní  příspěvek.

PODÍVEJME  SE  NA  NĚKTERÉ  OBRÁZKY

NEVĚŘÍM,  ŽE  MADONNA  JE  "V  TOM"

Daily  Mail  zveřejnil  článek,  který  obsahoval  obrázky  klíčových  momentů,  které  v  oficiální  video  verzi  nevidíte.
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Všimněte  si  zlověstných  zářících  očí  temných  sfing  lemujících  trůn.

Mnoho  lidí  přirovnalo  tento  obraz  k  netopýřímu  bohu  Baphometovi.
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Mezi  římské  pokrývky  hlavy  jejích  kohort  jsou  napravo  zjevné  beraní  rohy.

Nastupující  hvězda  MIA  dala  prostředníček  kamerám,  zatímco  každý  tanečník  měl  provokativně  roztažené  nohy.

Okřídlený  disk  je  klasickým  symbolem  egyptské,  babylonské  a  sumerské  mytologie.

Měli  jsme  věřit,  že  toto  gesto  byla  „nehoda“.
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MIA  ukázala  prst,  když  řekla  slovo  „sračka“  na  samém  konci  svého  rapu.
Vzhledem  k  tomu,  jak  dobře  jsou  tyto  události  nacvičené,  nezdá  se,  že  by  něco  z  toho  bylo  neúmyslné.
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Světla  nad  jevištěm  odhalují  stejný  tvar  --  trojúhelníkové  paprsky  s  centrálním  vírem.

Pokrývka  hlavy  Madony  připomíná  sumerskou  bohyni  Ištar.  Všimněte  si  také  vševidoucího  oka  na  jejím  opasku.

Oko  se  během  několika  sekund  plně  zformovalo,  když  vířilo  –  a  zdálo  se,  že  je  složeno  z  hvězd  a  mlhovin.

The  Eye  of  Horus  se  objeví  jako  vířící  vír,  když  Madonna  zpívá  „I  close  my  eyes“  v  Like  a  Prayer.
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Jak  můžete  vidět  zde,  Nicky  Minaj  se  objevila  v  poločasové  show  Super  Bowl.

Další  masový  iluminátský  rituál  –  tentokrát  vidělo  téměř  40  milionů  lidí  --  proběhl  hned  příští  týden.

Následujícího  rána  bylo  Good  Morning  America  jedním  z  řady  médií,  která  označovala  Madonnu  za  „velekněžku  popu“.

Tolik  lidí  začalo  v  tomto  pořadu  „vycházet“  na  symboliku  Iluminátů,  že  Daily  Mail  učinil  neobvyklý  krok  a  uzavřel  sekci  komentářů  do  dvou  dnů  od  

jejího  zveřejnění.

AKTUALIZACE  PONDĚLÍ  2/13:  MNOHEM  GROTESKOVNÍ  RITUÁL  O  TÝDEN  POZDĚJI  NA  GRAMMY

Pravdou  je,  že  nemají  na  výběr.  Připraveni  nebo  ne,  jdeme  na  to.

http://www.prisonplanet.com/madonna%E2%80%99s-superbowl-halftime-show-a-celebration-of-the  grand-priestess-of-the-music-

industry.html

Tato  nestoudná  ukázka  římské,  egyptské  a  iluminátské  symboliky  se  zdá  být  posledním  výkřikem  shromáždění  jejich  členů  –  jako  by  chtěli  říci,  že  stále  

ovládají  svět  a  chystají  se  formálně  oznámit  svou  přítomnost.

Alex  Jones'  Prison  Planet  byl  jedním  z  mnoha  nezávislých  médií,  která  psala  o  tomto  úžasně  do  očí  bijícím  zobrazení.

Pro  mě  je  to  ještě  křiklavější  známka  toho,  jak  opravdu  zoufalí  se  stali.

POSLEDNÍ  PŘÍPAD  RALLYE
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Nicky  Minaj  měl  také  krátký  rapový  part  v  písni  Give  Me  All  Your  Luvin.

MINAJ  NOSÍ  KROÝM  KRVAVĚ  ČERVENÉ  MEDUSY  A  VYstupuje  S  „PAPEŽEM“

O  týden  později  na  Grammy  vkročila  Minaj  s  pravděpodobně  nejodpornějším,  protikřesťanským  trikem  v  celé  historii  
předávání  cen  –  a  to  bylo  ještě  před  samotným  představením.
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Přišla  v  krvavě  rudém  kostýmu  s  logem  Versace  -  který  je  otevřeně  uznáván  jako  tvář  Medúzy,  bohyně  s  hadí  hlavou  z  řecké  
mytologie.

SATANSKÉ  PRVKY  V  JEJÍM  VÝKONU

Samotné  vystoupení  bylo  největším  překvapením.  Začíná  tím,  že  Minaj  nabízí  zpovědnici  muži,  který  původně  hrál  papeže,  
nyní  zřejmě  jen  kněze.

Zřejmým  důsledkem  je,  že  démonická  Medúza  s  hadí  hlavou  nyní  „ovládla“  papeže  –  a  nastolila  nad  ním  nadvládu.
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Jakmile  vystoupí  a  postaví  se  jí,  ona  se  chová,  jako  by  se  chystala  provést  orální  sex  na  tyči  růžové  rtěnky  –  a  pak  najednou  vyskočí  do  rohu  
stropu,  pohybem,  který  je  pro  normální  lidskou  bytost  zjevně  nemožný. .

Představení  se  pak  přestřihne  na  předtočený  klip  --  ve  kterém  se  kněz  objeví  v  domě,  kde  babička  otevírá  dveře.

Minaj  je  připoutána  k  obětní  desce  podobné  rakvi  –  když  se  za  ní  rýsují  okna  kostela.

Po  skončení  tohoto  klipu  jsme  zpět  na  hlavní  scéně  –  kde  se  rituál  stává  mnohem  křiklavějším.

RITUÁL

Během  této  zpovědnice  zpívá  „I  Feel  Pretty“  z  West  Side  Story  –  ale  nesourodým,  nesouvislým  způsobem,  který  knězi  vyvolává  viditelné  
rozrušení.

Velmi  napjatá  hudba  a  babiččino  chování  nám  dává  vědět,  že  její  „syn“  je  nahoře  –  a  je  posedlý  démonickou  entitou.
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POKUŠENÍ

Poté,  po  slovním  pokynu  od  Minaj,  se  všechna  okna  náhle  roztříštila  -  a  odhalila  za  nimi  krvavě  rudou  oblohu.
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Minaj  rychle  obsadí  oltář,  kde  právě  leželo  tělo  zabitého  chlapce.

Všimněte  si  na  prvním  obrázku,  jak  je  úhel  kamery  nastaven  tak,  aby  pravá  ruka  osoby,  blikající  znamení  ďábla,  zůstala  v  
záběru  po  celý  záběr.

Krátce  po  výše  uvedeném  se  střihneme  zpět  na  stejnou  scénu  –  teprve  nyní  byl  ministrant  oblečený  v  bílém  zabit  tanečnicí  
a  leží  mrtvý  nad  oltářem.

Jakmile  je  Církev  rozbita  a  démonický  duch  uvnitř  Minaj  je  osvobozen,  pak  vidíme  kostelní  oltářní  chlapce  svedené  
tanečnicemi  oděnými  v  černé  kůži.
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V  tomto  okamžiku  vstupuje  kněz,  aby  se  pokusil  provést  exorcismus  na  Minaj.

To  jen  způsobí,  že  se  rituál  stane  ještě  pobuřujícím  –  doplněný  o  plápolající  ohně  a  Minaj  pomalu  levitující  75  stop  nad  
jevištěm.

KNĚZ  VSTUPUJE,  ABY  SE  ZKOUŠEL  VYKONAT  EXORCISMUS
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A  CO  WHITNEY?

Není  divné,  že  Whitney  Houston  -  největší  popová  diva  80.  let  kromě  Madonny  -  zemřela  ve  stejném  hotelu,  kde  
se  konaly  večírky  před  Grammy?

http://www.dailymail.co.uk/tvshowbiz/article-2100026/Kim-Kardashian-Britney-Spears-party-Beverly-Hilton-Hotel  
Whitney-Houston-died.html
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Mladé  hollywoodské  hvězdičky  si  ve  světle  tragédie  nelámaly  hlavu  s  tlumeným  smutečním  oblečením  a  místo  toho  se  objevily  v  nízkých  a  
velmi  odvážných  šatech.

http://www.guardian.co.uk/music/2012/feb/13/whitney-houston-album-price?newsfeed=true

WHITNEY'S  DEATH  MASIVNĚ  ZVÝŠILA  HODNOCENÍ  GRAMMY

Sony  Music  pod  palbou  poté,  co  náklady  na  největší  hity  na  iTunes  vzrostly  po  smrti  zpěváka  o  více  než  60  %.

V  Hollywoodu  říkají,  že  show  musí  pokračovat.

Whitney  mohla  nebo  nemusela  být  zabita  úmyslně,  ale  pokud  to  byla  opravdu  nehoda,  bylo  to  pozoruhodně  dobře  načasované  pro  
hodnocení  Grammy  -  protože  se  okamžitě  proměnilo  v  odbytiště  pro  všechny,  aby  truchlili.

Sony  Hudba  se  dostala  pod  palbu  poté,  co  zvýšila  cenu  Whitney  Houston  album  na  Apple  iTunes  Store  několik  hodin  poté ,  co  byl  zpěvák  
nalezen  mrtvý.

A  včera  v  noci  ani  smrt  jednoho  z  největších  jmen  hudebního  průmyslu  nestačila  k  zastavení  večírku  před  Grammy  v  Hollywoodu.

http://justjared.buzznet.com/2012/02/13/2012-grammy-awards-huge-ratings/
Ceny  Grammy  2012:  Obrovská  hodnocení!

Předpokládá  se,  že  hudební  gigant  zvedl  velkoobchodní  cenu  alba  největších  hitů  Houstonu,  The  Ultimate  Collection,  v  neděli  asi  ve  4  
hodiny  ráno  kalifornského  času.  To  znamenalo,  že  maloobchodní  cena  alba  iTunes  se  automaticky  zvýšila  ze  4,99  GBP  na  7,99  GBP.

Clive  Davis  se  rozhodl  pokračovat  ve  svém  každoročním  večírku  v  hotelu  Beverly  Hilton  navzdory  skutečnosti,  že  jeho  chráněnka  Whitney  
Houston  zemřela  ve  stejném  podniku  jen  o  několik  hodin  dříve.

předávání  cen  Grammy  2012 ,  konané  včera  večer,  byl  obrovský  HIT  hodnocení!!

Houstonská  The  Ultimate  Collection,  původně  vydaná  v  roce  1997,  byla  v  pondělí  ráno  druhým  nejprodávanějším  albem  na  iTunes.  
Apple  vrátil  album  na  jeho  původní  cenu  v  neděli  pozdě.

Scéna  nemohla  být  dramatičtější  nebo  bizarnější  -  když  hosté  dorazili  po  červeném  koberci  dolů,  tělo  Whitney  zůstalo  nahoře  v  jejím  
apartmá  ve  čtvrtém  patře,  zatímco  úřady  vyšetřovaly  místo  smrti.

Tato  hvězdná  hudební  show  zaznamenala  masivní  hodnocení  –  celkem  přes  39,9  milionů  diváků  –  což  ji  zařadilo  na  druhou  nejsledovanější  
cenu  Grammy  od  roku  1984!  Jednalo  se  o  druhé  největší  předávání  Grammy  v  historii.

Hudební  fanoušci  tento  krok  popsali  jako  cynický  pokus  vydělat  na  žádaných  deskách  největších  hitů  Houstonu.

JAK  JE  TO  STRAŠNÉ,  VŠECHNO  SE  TO  NADÁ

Poignantly  Houston  -  který  byl  nalezen  mrtvý  ve  vaně  -  se  měl  objevit  na  gala  a  měl  vystupovat  po  čtvrteční  zkoušce  na  show  s  Bradym  a  
Monikou.

SONY  ZVÝŠILA  CENU  –  A  OČEKÁVÁ  SE,  ŽE  ZISK  BUDE  STÁLE  STÁT

Whitneyina  náhlá  smrt  vygenerovala  o  13  milionů  více  diváků  než  předloňské  Grammy,  které  vážily  26,6  milionů.

Ve  vysoce  kontroverzním  kroku  Sony  zvýšilo  cenu  Whitneyina  alba  Greatest  Hits  o  více  než  60  procent  -  bezprostředně  po  její  velmi  
příhodně  načasované  smrti.

Kim  Kardashian,  Britney  Spears  a  Amber  Rose  byly  mezi  hvězdami,  které  přicházely  na  červený  koberec,  zatímco  policejní  vyšetřování  
pokračovalo  nahoře.
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Spekulace  o  tom,  že  Whitney  Houston  byla  zavražděna,  již  začaly  –  jak  vidíme  zde  od  Nancy  Graceové  na  CNN.

Grace  vystoupila  před  tiskovou  konferencí  policie.  Zdálo  se  však,  že  vycítila,  že  se  odehrává  nějaká  nečestná  hra.  Když  mluvila  o  lécích  na  
předpis  nalezených  v  Houstonově  hotelovém  pokoji,  přemýšlela:  "Kdo  když  jí  je  někdo  dal  do  systému  nebo  jí  je  dal?"  Pak  šla  ještě  dál.

Mnoho  lidí,  kteří  si  naladili  Grammy,  očekávalo,  že  budou  schopni  truchlit  nad  ztrátou  Whitney.  Místo  toho  však  byli  vystaveni  traumatizujícímu  
satanskému  rituálu.

http://www.huffingtonpost.com/2012/02/13/nancy-grace-whitney-houston-underwater_n_1274757.html

Byly  tam  i  další  znaky  –  včetně  Davea  Grohla,  hlavního  zpěváka  Foo  Fighters,  který  měl  na  sobě  kříž  vzhůru  nohama,  když  mluvil  na  pódiu.

"Rád  bych  věděl,  kdo  byl  kolem  ní,  kdo,  jestli  jí  někdo  dal  drogy...a  kdo  ji  nechal  uklouznout  nebo  ji  strčil  pod  tu  vodu?"  ona  řekla.  
"Zřejmě  žádné  známky  násilí  nebo  traumatu  na  těle.  Kdo  nechal  Whitney  Houston  jít  pod  vodu?"

NENÍ  TO  POPRVÉ,  KDY  TO  „SKRÝLI  NA  OTEVŘENO“

Nancy  Graceová  v  pondělí  spekulovala,  že  někdo  mohl  Whitney  Houstonovou  „strčit“  pod  vodu,  což  vedlo  k  její  smrti.

Pokud  byste  zapomněli,  Dave  Grohl  byl  původně  bubeníkem  v  Nirvaně  –  až  do  doby,  kdy  se  hlavní  zpěvák  Kurt  Cobain  střelil  do  hlavy.

"Možná  to  byla  jedna  osoba,  možná  to  bylo  více  lidí,  všechny  skvělé  otázky,"  řekl  Baldwin.  "Opět  neznáme  příčinu  její  smrti."

Moderátor  HLN  mluvil  s  Brooke  Baldwinovou  ze  CNN  o  pozdní  hudební  ikoně,  která  náhle  zemřela  v  sobotu.

Možná  se  nikdy  nedozvíme,  zda  byla  Whitney  obětována  záměrně  –  ale  to  jsou  otázky,  které  budou  s  postupem  času  jen  sílit.

MÍSTO  truchlení  VIDĚLI  JEDEN  Z  NEJPRODEJNĚJŠÍCH  RITUÁLŮ  V  HISTORII  TELEVIZE

Oznámila  to  v  pondělí  policie  že  byla  nalezena  pod  vodou  ve  vaně  hotelového  pokoje,  kde  byla  nalezena.
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Šel  jsem  se  podívat,  kde  se  tato  „služba“  odehrává...  a  čekalo  mě  ještě  větší  překvapení.

Když  jsem  v  roce  2010  navštívil  Spojené  království,  byl  jsem  ohromen  tím,  co  jsem  viděl  v  katedrále  v  Salisbury.

Začali  jsme  mít  z  církve  zlověstné  potíže,  když  jsem  před  svou  skupinou,  když  natáčeli,  vzrušeně  upozorňoval  na  symboly  Iluminátů  
hlasitým  hlasem.

To  byla  „služba“,  která  se  odehrávala.  Když  jsem  se  k  této  oblasti  přiblížil,  ani  jeden  člověk  neseděl.

Netrvalo  dlouho  a  bylo  mi  nařízeno,  abych  přestal  mluvit,  protože  jsem  „rušil  službu“  v  jedné  oblasti  –  i  když  tam  skoro  nikdo  nebyl.

Všude  uvnitř  této  katedrály  se  objevovaly  zednářské  symboly.  Nefotografoval  jsem  je  všechny,  ale  lidé  z  mé  turistické  skupiny  natáčeli,  
jak  jsem  upozorňoval  na  věci,  jako  jsou  templářské  kříže  a  obrovská  klika  ozdobená  zednářským  dvouhlavým  orlem.
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Svali  podle  záznamů  říká,  že  rituály  lidských  obětí  byly  prováděny  v  rámci  obřadů  „černé  mše“,  které  se  konají  v  různých  
kostelech  během  noci.

Věděl  jsem,  že  je  to  velmi  pravděpodobně  to  pravé,  vyšel  jsem  nahoru  a  položil  ruku  na  desku.  Tiše  jsem  se  pomodlil  
za  duše  kohokoli,  kdo  mohl  přijít  o  život  v  okultních  rituálech  na  této  desce.

Všichni  v  naší  skupině  z  toho  byli  úplně  vyděšení.  Katedrála  byla  skutečným  pytlem  templářských  křížů,  zednářské  
symboliky  a  dalších  podivných  a  znepokojivých  klenotů.

Sotva  jsem  však  věřil  svým  očím,  když  jsem  se  blížil  k  oltáři.  Bylo  tam  na  očích  něco,  co  vypadalo  jako  černá  obětní  deska  
lidské  velikosti.

Když  jsem  se  dotkl  desky,  byl  tu  pocit  velké  tísnivé  tmy.  Udělal  jsem,  co  bylo  v  mých  silách,  abych  to  nechal  projít  mnou,  
aby  to  mohlo  být  uvolněno,  s  láskou.
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VĚDĚJÍ,  ŽE  JIM  UŠEL  ČAS

Tato  „zlatem  podporovaná“  okultní  ekonomika  umožňuje  bohatým  soukromým  osobám  stát  se  makléři  –  kteří  usnadňují  
„obchody“  mezi  centrálními  bankami.

Jak  jsem  řekl  během  celého  tohoto  vyšetřování,  strach  je  to,  co  lidem  brání  vidět  to,  co  je  zřejmé.  Toto  do  očí  bijící,  globální  představení  v  
poločasové  show  Super  Bowlu  bylo  velmi  agresivním,  taktickým  krokem.

Davide,  přejděte  na  http://news.google.com/newspapers,  což  jsou  skeny  archivu  zpráv  společnosti  Google  ze  starých  novin.  Pokud  tam  
vyhledáte  China  Gold  nebo  něco  podobného,  uvidíte  řadu  článků,  které  hovoří  o  zásilkách  –  a  čínském  zlatě,  které  je  drženo  zde  v  USA!

http://select.nytimes.com/gst/abstract.html?res=F50811F63955157A93C7AB178BD95F4C8385F9

Většina  jejich  členů  bude  velmi  ráda,  že  budou  svobodní,  jakmile  se  to  stane.

Existuje  nějaký  zdokumentovaný  důkaz,  že  toto  zlato  bylo  odesláno  do  Federálního  rezervního  systému?  Po  zveřejnění  
tohoto  vyšetřování  jsem  dostal  anonymní  tip  --  a  okamžitě  jsem  podle  toho  jednal.

Zásilka  se  vrací  do  Chase  Bank  poté,  co  Japonci  tvrdí,  že  Metal  je  vlastněn  Číňany....

KONEČNÉ  PONZIHO  SCHÉMA

Benjamin  Fulford  řekl,  že  sedm  torpédoborců  plných  čínského  zlata  -  celkem  125  000  metrických  tun  -  bylo  dodáno  do  Spojených  států  v  
roce  1938,  aby  je  ochránili  před  Japonci,  kteří  napadli  Čínu.

Toto  vyšetřování  –  a  soudní  proces  za  ním  –  je  jedním  z  klíčových  prvků,  který  nyní  tlačí  toto  úžasné  spiknutí  na  veřejnost  –  takže  se  můžeme  
konečně  uzdravit  jako  planeta.

Tento  dopisovatel  měl  naprostou  pravdu.  Omezil  jsem  vyhledávání  na  New  York  Times  s  klíčovými  slovy  „China  gold“  a  objevilo  se  
velké  množství  dat.

Potřebovali  globální  měnu,  která  by  nebyla  podložena  ničím  jiným  než  „vírou  a  úvěrem“.  Nejlepší  zasvěcenci  mi  řekli,  že  slovo  „víra“  je  
velmi  důležité  –  a  existuje  důvod,  proč  se  toto  slovo  vždy  objeví  na  prvním  místě.

Relativně  vzato  to  nebyla  velká  zásilka,  ale  důležité  je,  že  je  chytili.

Jsem  si  jistý,  že  někteří  členové  Iluminátů  jsou  nadšeni,  že  procházejí  touto  katedrálou  a  mají  vystavených  tolik  symbolů  ve  vaší  tváři.  A  nyní  
se  odhalili  před  celým  světem  -  v  poločasové  show  Super  Bowl.

Plán  Iluminátů  volá  po  úplném  zničení  globální  ekonomiky  –  v  době,  kterou  si  přesně  vyberou.

Je  zřejmé,  že  taková  mise  by  musela  být  před  militantními,  mocnými  Japonci  absolutně  tajná,  jinak  by  se  mstili.  Někdo  však  udělal  chybu  –  
a  jedna  z  těchto  tajných  zásilek  čínského  zlata  byla  skutečně  zachycena.

US  Liner  Yields  to  Japan  on  Cargo  –  New  York  Times,  25.  října  1938,  strana  14

Taková  pobuřující,  zcela  zřejmá  rituální  ukázka  symboliky  Super  Bowlu  silně  argumentuje  tím,  že  vědí,  že  jim  vypršel  čas.  Pravda  má  vyjít  
najevo  –  tak  či  onak.

AKTUALIZACE  2/10:  DOKUMENTOVÁNO,  PÍSEMNÝ  DŮKAZ  V  NOVINÁCH

Největším  tajemstvím  20.  století  bylo,  jak  byly  zlato  a  poklady  světa  systematicky  drancovány  a  ukryty...  jen  proto,  aby  byly  použity  jako  
zástava  pro  rozsáhlé,  tajné  bankovní  účty.

Zde  je  odkaz  --  kde  jsem  pak  zaplatil  3,95  $  za  stažení  kopie  původního  článku:
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VIDĚT  JE  VĚŘIT  –  2,5  METRICKÉ  TUNY  ZLATA  DOPRAVENÉ  Z  ČÍNY  DO  FEDERÁLNÍ  REZERVY

Zlato  bylo  tehdy  za  35  dolarů  za  trojskou  unci.  2  800  000  dolarů  ve  zlatě  bylo  80  000  trojských  uncí.  V  metrické  tuně  je  32  150,746  
trojských  uncí.  Pokud  tedy  nepočítáme  stříbro,  tato  jediná  zásilka  by  sama  o  sobě  měla  hodnotu  2  488  metrických  tun  zlata.

Prezident  Coolidge  vyložil  náklad  zlatých  slitků,  stříbrných  slitků  a  mincí  v  souhrnné  hodnotě  2  800  000  dolarů  minulou  noc  
poté,  co  Japonci  kontrolovaní  úředníci  odmítli  propustit  loď,  pokud  neodplula  bez  zásilky.

1938

Článek  odhaluje,  že  zásilka  přicházela  do  USA  z  Chiang  Kai-Sheku.  Japonci  to  rozhněvali  -  a  odmítli  dovolit  lodi  odplout,  dokud  nebude  
odstraněno  všech  2,48  tuny  zlata.
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MNOHO  DALŠÍCH  NOVINOVÝCH  ČLÁNKŮ  VYPRÁVÁ  SKUTEČNÝ  PŘÍBĚH

První  článek,  který  se  chystáte  číst,  je  z  19.  února  1937.  Poté  začínáme  14.  dubna  1934  a  posouváme  se  chronologicky  vpřed  v  průběhu  roku:  

8.  června,  21.  září  a  1.  prosince  1934.

což  vedlo  k  jejich  dopadení.

2  488  metrických  tun  je  samozřejmě  velmi  malá  zásilka  ve  srovnání  s  celkovými  125  000  tunami  –  ale  toto  byla  pravděpodobně  závěrečná  úklidová  

mise  poté,  co  již  byla  odstraněna  většina  zlata  Kuomintang /  Dragon  Family.

V  průběhu  tohoto  vyšetřování  jsme  diskutovali  o  tom,  jak  Banka  pro  mezinárodní  platby  přijala  zlato  z  celého  světa  a  uložila  ho  na  „depozit“  u  

Federálního  rezervního  systému  –  jejich  hlavní  pevnosti  –  výměnou  za  dluhopisy.

Zde  jsou  některé  z  novinových  článků,  které  jsem  našel  a  které  to  dokazují  –  s  téměř  žádným  hloubáním.  Hledal  jsem  roky  1938,  1937  a  1934  

-  rok  na  většině  dluhopisů  Federálních  rezerv,  které  jsme  zkoumali.

To  také  mohlo  vysvětlit,  proč  byla  jejich  bezpečnost  u  této  zásilky  zlatých  slitků,  mincí  a  stříbra  slabší  --
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Jak  vidíme,  tento  proces  pokračoval  i  po  roce  1934.  Náš  první  článek  odhalil,  že  6  120  500  dolarů  ve  zlatě  převzal  Federální  rezervní  systém  
za  jediný  den  –  19.  února  1937.

Při  uvedené  „nové  ceně“  35  dolarů  za  unci  to  dává  dohromady  zhruba  6  540  743,23  trojské  unce,  neboli  203,43  metrických  tun  zlata.

VYPOČÍTAT

Poslední  novinový  článek,  který  jsme  právě  četli,  z  1.  prosince  1934,  odhaluje  celkový  přebytek  zlata  „dovezeného“  do  USA  v  hodnotě  
222  milionů,  385  tisíc  a  270  dolarů  v  letech  1929  –  kdy  byla  oficiálně  založena  BIS  –  a  1934.

381

Machine Translated by Google



Nezapomínejme  však,  že  nyní  máme  zdokumentovaný  důkaz,  že  tajné  zásilky  zlata  byly  v  roce  1938  vedeny  z  Číny  do  USA.

UVNITŘI  VYKROČILI  VPŘED

"Peter"  prozradil,  že  má  přímé  spojení  s  jedním  z  "držitelů  závazků"  -  kteří  se  zřejmě  také  nazývají  "strážci  brány",  jak  mě  informovali  jiní.

OHROMNÉ  ZISKY

31.  října  2003  Carol  zveřejnila  tiskovou  zprávu  na  Rense.com  odhalil  její  kontakt  se  zasvěcencem  CIA,  který  jí  poskytl  rozsáhlou  
dokumentaci  okultní  ekonomiky.

Federální  rezervní  systém  a  BIS  uložily  toto  zlato  „do  zálohy“  –  a  po  dohodě  z  Bretton  Woods  v  roce  1944  bylo  „uložené“  zlato  použito  k  
zajištění  tajné  ekonomiky,  v  níž  soukromé  osoby  usnadňovaly  obchody  mezi  centrálními  bankami.

„Lee“  mě  pokáral  za  nedostatek  znalostí  o  okultní  ekonomice  –  a  potvrdil,  že  skutečná  hra  nezačíná,  dokud  nebudete  mít  500  milionů  na  
investování.

Dohoda  z  Bretton  Woods  stanovila,  že  70  procent  těchto  zisků  by  mělo  jít  na  humanitární  pomoc  –

Peterův  držitel  závazku  byl  „kamarád  významného  amerického  prezidenta“  a  právní  zástupce  jeho  držitele  závazku  byl  bývalý  ministr  financí  
USA.

Zisky  vytvořené  touto  okultní  ekonomikou  jsou  obrovské  --  a  zcela  nezdanitelné.  Dokonce  i  „normální“  zisky  na  vysoké  úrovni  mohou  být  až  
40  procent  za  týden.

Tito  „držitelé  závazků“  jsou  těmi,  kdo  kontrolují,  kteří  lidé  mohou  vstoupit  do  okultní  ekonomiky.

Nedávno  jsem  mluvil  s  novým  finančním  zasvěcencem  na  vysoké  úrovni.  Když  jsem  mu  řekl,  že  se  zdá,  že  celým  účelem  této  „okultní  
ekonomiky“  bylo  zhroucení  legitimních  ekonomik  světa,  řekl  mi,  že  mám  naprostou  pravdu.

Alexa  také  řekl,  že  i  skutečné  krabice  obsahují  až  20  procent  padělaných  dluhopisů.  Tímto  způsobem  by  mohl  být  každý  legitimní  držitel  
dluhopisu  kdykoli  zatčen  -  zatímco  tajná  služba  uteče  se  zbytkem.

Čankajšek  údajně  v  roce  1938  poslal  do  USA  125  000  metrických  tun  zlata.  To  je  samozřejmě  mnohem  více  než  veřejně  uváděných  203,43  
metrických  tun,  které  byly  odebrány  z  různých  zemí  v  letech  1929  až  1934.

ale  zdá  se,  že  se  to  rozhodně  nestalo.

"Alexa"  odhalila  řadu  zajímavých  kousků  vnitřních  informací.  To  zahrnovalo  skutečnost,  že  na  Filipínách  jsou  vyrobeny  
alespoň  čtyři  „falešné“  krabice  s  dluhopisy  pro  každou  skutečnou  krabici.

Bezprostředně  poté,  co  jsme  vydali  Sekci  šest,  nás  kontaktovala  Carol  Adler,  generální  ředitelka  Dandelion  Books,  a  dostali  jsme  ještě  
více  informací.

Japonsko  24.  října  1938  zadrželo  2  488  metrických  tun  zlata  směřujícího  do  Federálního  rezervního  systému.  Je  velmi  pravděpodobné,  že  
došlo  k  mnoha  dalším  zásilkám,  které  nebyly  zachyceny  –  přesně  jak  nám  bylo  řečeno  –  a  byly  vydány  dluhopisy  Federálních  rezerv.

Přemýšlejte  o  tom.  Čím  více  lidí  vytahuje  peníze  z  těchto  obrovských  účtů  a  používá  je  v  legitimní  ekonomice,  tím  více  ničí  hodnotu  legitimní  
měny.

Nyní,  když  jsem  prolomil  ticho  a  odhalil,  co  vím,  vystoupili  tři  noví  zasvěcenci,  aby  se  na  konci  šesté  části  podrobně  podělili  o  své  příběhy  
–  a  také  čtvrtá  osoba,  která  promluvila  jen  krátce.

PŘEDCHÁZÍ  JEŠTĚ  VÍCE  INSIDRŮ
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Nicméně  Carolina  tisková  zpráva  by  už  měla  znít  velmi  povědomě.

http://www.rense.com/general43/dand.htm

Při  přidělení  od  července  1995  byl  obviněný  bývalý  smluvní  agent  CIA,  jehož  jméno  v  tuto  chvíli  nelze  zveřejnit,  instruován,  aby  našel  a  
získal  zpět  dluhopisy  Morgenthau,  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  a  měny  --

„Mluvíme  o  více  než  dost  penězích  na  to,  abychom  se  postarali  o  všechny  neduhy  této  země:  vzdělání,  sociální  zabezpečení,  zaměstnanost,  
průmysl,  životní  prostředí  [a]  zlepšení  kvality  života  každého  občana  USA,“  říká  Carol  Adler,  Dandelion's.  CEO  a  prezident.

BONDY  SE  DOKONCE  VYSÍLALY  V  NÁRODNÍ  TELEVIZI

Dne  1.  prosince  [2003]  půjde  bývalý  smluvní  agent  CIA  před  soud  jižního  okresního  soudu  ve  státě  New  York,  obviněn  z  pokusu  
vyjednat  fiktivní  bankovku  v  hodnotě  100  milionů  dolarů  –  i  když  ve  skutečnosti  dokumenty  ukazují,  že  byla  předložena  k  splatnosti.  
pouze  pečlivost.

Hodnota  těchto  aktiv  –  „ částka  s  tolika  nulami  po  ní,  je  to  k  zamyšlení,  i  když  uvážíme  tolik  peněz,“  říká  bývalý  smluvní  agent  CIA,  „by  
rozpustila  americký  dluh  na  všech  úrovních  vlády  a  zrušila  potřebu  pro  federální  daň  z  příjmu."

Patří  mezi  několik  bývalých  smluvních  agentů  CIA,  kteří  úspěšně  dokončili  svůj  úkol.  Přitom  úzce  spolupracoval  s  tchajwanskými  protějšky.

Přestože  byly  nástroje  a  aktiva  forenzně  testována  a  schválena,  vláda  USA  tvrdí,  že  aktiva  jsou  buď  falešná,  nebo  neexistují.

a  přivézt  tato  aktiva  zpět  do  USA.

Nástroje  a  komodity,  které  byly  vydány  Číně  a  dalším  asijským  zemím  před  druhou  světovou  válkou,  během  ní  a  po  ní  až  do  roku  
1999,  mají  hodnotu  bilionů  dolarů  ve  formě  bankovek  Federálního  rezervního  systému  s  velkou  nominální  hodnotou,  dluhopisů,  
zlatých  a  platinových  měn  a  klenotů.

VÍCE  Z  TISKOVÁ  ZPRÁVA  CAROL  ADLER

"Už  není  možné,  aby  vláda  USA  popírala  existenci  nebo  pravost  těchto  nástrojů  a  majetku,"  tvrdí  obviněný  bývalý  agent  CIA.  "Objem  
těchto  komodit  je  tak  velký  -

Zasvěcená  osoba  byla  mrtvá  dříve,  než  mohla  dokončit  knihu,  kterou  chtěl,  aby  napsala.  Obrovské  množství  podpůrné  dokumentace  
bylo  okamžitě  ukradeno.

Kvůli  základům,  které  provedl  tento  bývalý  smluvní  agent  CIA,  nyní  několik  týmů  úspěšně  získává  tato  aktiva.

Podle  obviněného  bývalého  smluvního  agenta  CIA  byly  nástroje  vytištěny  americkým  úřadem  pro  rytí  a  tisk  –  a  několika  společnostmi  na  
výrobu  bankovek  schválenými  prezidentem  USA  a  státními  pokladnami  v  USA,  Kanadě,  Anglii  a  Číně.

"Jsem  americký  patriot.  Riskoval  jsem  svůj  život  pro  svou  zemi,  jen  abych  zjistil,  že  jsem  nikdy  neměl  "úspěšně  splnit  své  poslání"  a  
nevyjít  živý  -  pokud  se  americký  lid  o  těchto  výhodách  vůbec  dozvěděl."

http://www.rense.com/general43/dand.htm

Jak  tisková  zpráva  Carol  Adler  pokračuje,  podobnost  s  tím,  o  čem  jsme  již  diskutovali,  není  ničím  menším  než  ohromující.

Mnohé  z  těchto  dluhopisů  a  měn  jsou  součástí  deníků  Morgenthau  a  jsou  popsány  v  knize  BROTHERHOOD  OF  MONEY  od  Murray  
Teigh  Bloom  [BNR  Press,  1983].

a  příliš  mnoho  z  nich  se  ukázalo  jako  autentické."...
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Tato  epizoda  s  názvem  Suicide  is  Painless,  původně  odvysílaná  3.  února  2010.  Pojednává  o  pádu  Samuela  Israele  III.,  který  se  pokusil  náhle  

vstoupit  do  světa  „obchodování“,  protože  jeho  hedgeový  fond  Bayou  Investments  se  hroutil.

PŘEPIS  „AMERICKÉ  CHMAVOSTI:  SEBEVRAŽDA  JE  BEZBOLESTNÁ“  –  3.  ÚNORA  2010

Jeho  plány  by  mohly  být  úspěšné,  kdyby  tak  zoufale  nespěchal  za  penězi.  Jak  jsem  řekl  dříve,  lidé  jsou  občas  obětováni,  aby  se  samotný  systém  

jevil  jako  podvodný.

VYPRAVĚČ  (20:02):  Investice  rizikového  kapitálu  selhaly  a  podivná  izraelská  sága  nabírá  divoký  směr  a  jeho  zoufalství  roste.

Pokud  se  podíváte  na  video,  můžete  začít  po  20  minutách  a  slyšet  o  zapojení  Izraele  do  dluhopisů.

Někdy  v  roce  2004  si  Sam  najde  přítele,  který  tvrdí,  že  dokáže  vyřešit  všechny  Bayouovy  problémy  –  za  mírný  poplatek.

Pořad  NBC  s  názvem  American  Greed  odhalil  tento  tajný  svět  veřejnosti  -  včetně  obrázků  samotných  dluhopisů  -  jen  aby  to  odepsal  jako  "nigerijský  e-

mailový  podvod  pro  bohaté  lidi."

Každý  dluhopis  v  krabici  měl  nominální  hodnotu  100  milionů  dolarů.  Níže  jsem  to  přepsal.
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Muž  osladí  hrnec.  Vypráví  Izraeli  o  záhadné  schránce  Federálního  rezervního  systému,  kterou  vlastní  a  která  obsahuje  
nepředstavitelné  bohatství.  Ještě  lepší  než  příběh  na  pozadí  je  neuvěřitelná  míra  návratnosti,  kterou  Sam  sliboval.

AGENT  FBI:  Tento  jedinec  byl  dost  temná  postava.  Řekl  Sam,  že  je  bývalý  důstojník  CIA  a  že  se  podílí  na  černých  operacích.  
Spousta  supertajných  strašidelných  věcí,  které  Sam  právě  koupil  háček,  vlasec  a  závaží.

Vše  financované  „Select“  nebo  „Prime  Banks“  a  pouze  pozvané  exkluzivní  investory.

AGENT  FBI:  [Řekl,  že  když]  pošlete  více  než  sto  padesát  milionů  dolarů,  můžete  během  několika  týdnů  vygenerovat  až  100%  
návratnost.

VYPRAVĚČ:  Tento  muž  vypráví  Izraeli  o  stínovém  světě  tajných  vládních  projektů  –  některé  humanitární,  jiné  „černé  operace“.
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Izrael  zaplatí  muži  deset  milionů  dolarů,  aby  ho  dostal  dovnitř.  Na  oplátku  je  mu  nabídnuta  fascinující  jistota.

AGENT  FBI:  Tato  osoba  řekla  Samovi,  že  mám  tuto  supertajnou  schránku.  Dám  ti  tuhle  věc.

Takzvaná  schránka  Federálních  rezerv,  údajně  z  druhé  světové  války,  která  obsahuje  přes  100  milionů  dolarů  v  dluhopisech  Federální  
rezervy.

VYPRAVĚČ:  Izrael  je  v  podstatě  vybrán  jako  ekvivalent  nigerijského  e-mailového  podvodu  pro  superbohatého  muže.

Nemůžeš  o  tom  nikomu  říct.  Mohlo  by  to  destabilizovat  americkou  ekonomiku,  kdybyste  o  tom  někomu  řekli.

[DW:  "Přes  100  milionů  dolarů"  je  zavádějící,  vezmeme-li  v  úvahu,  že  každý  jednotlivý  dluhopis  má  nominální  hodnotu  100  milionů  
dolarů  -  jak  můžete  vidět  na  následujících  obrázcích.]
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Krabice  je  propracovaný  podvod.  Jeden  agent  FBI  o  něm  slyšel,  ale  dosud  ho  neviděl.

VYPRAVĚČ:  Samozřejmě,  je  to  příliš  dobré,  než  aby  to  byla  pravda.  Úlovek?  Federální  rezervní  systém  vydává  bankovky,  nikoli  dluhopisy.
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Vypravěč:  Podvod,  kterému  Izrael  propadl,  je  federálním  vyšetřovatelům  dobře  znám.  Říká  se  jim  primární  bankovní  podvody  nebo  
investiční  podvody  s  vysokým  výnosem.

AGENT  FBI:  Takže  někdo  prodělal  spoustu  práce,  aby  vytvořil  tuto  podvodnou  krabici,  aby  ukradl  deset  milionů  dolarů  od  pana  Israele.

388

Machine Translated by Google



K  dalšímu  incidentu  došlo  ve  Španělsku  o  necelé  dva  měsíce  později,  1.  června  2009  –  zahrnující  ještě  větší  množství  dluhopisů.  
V  tomto  případě  to  bylo  důsledně  překryto  médii  mimo  Španělsko.

SKRYJTE  HO  NA  OTEVŘENÉM  ZAŘÍZENÍ

V  dubnu  2009  Dračí  rodina  –  tj.  bývalá  vládnoucí  strana  Číny  známá  jako  Kuomintang,  řízená  Čankajškem  ve  30.  letech  –  vydala  dvě  
sady  dluhopisů  v  naději,  že  uvolní  část  svých  zabavených  aktiv.

Zdá  se,  že  média  ovládaná  Ilumináty  byla  hluboce  znepokojena  tím,  že  kdyby  se  dva  z  těchto  příběhů  dostaly  do  povědomí  veřejnosti  ve  
stejnou  dobu,  lidé  by  se  mohli  začít  ptát  příliš  mnoho  otázek.

Jeden  set  skončil  zabavený  v  Chiasso  v  Itálii.  Druhý  dostal  Daniele  Dal  Bosco  od  Neila  Keenana  a  byl  ukraden  –  a  tak  tvoří  základ  
našeho  vyšetřování.

Tím,  že  kontrolovaná  média  ukázala  tyto  dluhopisy  v  národní  televizi  a  označila  je  za  „podvod“  a  „hoax“,  podnikla  kroky  ke  kontrole  škod  
v  případě,  že  by  se  některý  z  těchto  skandálů  někdy  dostal  na  veřejnost.

389

Machine Translated by Google



Pokud  každý  právní  případ  týkající  se  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  není  nic  jiného  než  podvod,  proč  by  kolem  této  španělské  

události  –  a  dalších  podobných  –  bylo  tolik  tajností?

http://upintelligence.multiply.com/reviews/item/28?&item_id=28&view:replies=reverse&show_interstitial=1&u=%2

Španělsko  Zabavení  1,64  bilionu  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  v  roce  1934

[Bylo  to  něco]  „pouze  místní  zprávy“  identifikované  jako  vyšetřování,  které  ve  skutečnosti  začalo  dříve  během  března  2009  –  když  federální  

vyšetřovatelé  činných  v  trestním  řízení  zahájili  „operaci  Morgenthaus“....

Toto  je  jen  velmi  malé  shrnutí  všech  informací,  které  lze  číst  o  tomto  zajímavém  případu  na  webu  Unwanted  Publicity  –  přesně  na  stránkách,  

na  které  mě  David  Hutzler  poslal  týden  předtím,  než  on  a  jeho  8letý  syn  zemřeli  na  střelná  zranění.  do  hlavy.

USA,  Washington,  DC  –  14.  října  2010  –  Kombinací  kriminálních  vnitřních  a  nominálních  hodnot  toho,  co  federální  orgány  činné  v  trestním  

řízení  zabavily  ve  Španělsku,  [měly]  přestat  počítat  na  1  664  082  000  000  bilionech  amerických  dolarů  (to  je:  1  664  miliard  $)  do  června  2009 ....

NEŽÁDOUCÍ  PUBLICITA  O  ZABAVENÍ  ŠPANĚLSKÝCH  DLUHOPISŮ

Frekvence%2Fitem
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Navíc,  výpadek  amerických  mainstreamových  médií  ohledně  zabavení  dluhopisů  Federální  rezervní  banky  USA  a  dalších  
(nominální  hodnota  více  než  1,6  bilionu  dolarů)  ve  Španělsku...  zůstal  bez  povšimnutí  zbylé  světové  veřejnosti....

Podrobnosti  španělské  zprávy  byly  „extrémně  spletité“  s  „širokým  spektrem  informačních  rozdílů“.
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Proč  byl  zpravodajský  příběh  ze  Španělska  umlčen  „zprávami  ze  světa“?

Další  případ  týkající  se  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  v  hodnotě  2,5  bilionu  dolarů  pronikl  do  mainstreamových  médií  v  roce  2003  –  
týkal  se  bohatého  muže  jménem  Graham  Halksworth  a  bývalého  jugoslávského  špióna  Michaela  Slamaje.

Měli  s  tím  něco  společného  reportéři  začlenění  do  americké  vlády  z  celého  světa?

Proč  byl  zpravodajský  článek  Chiasso  v  Itálii  přenášen  „všemi  hlavními  světovými  zpravodajskými  službami“  navíc  k  tolika  vysíláním  světových  

televizních  zpráv?

Tento  další  článek  se  objevil  v  UK  Independent  28.  října  2003.  Od  té  doby  zmizel  z  jejich  webových  stránek  –  ale  původní  „stránku  s  ukázkou“  

lze  stále  prohlížet  na  Archive.org.

DALŠÍ  VÝZNAMNÝ  PŘÍPAD  DLUHOPISŮ  V  ROCE  2003
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http://www.rense.com/general43/whow.htm

Před  dvěma  lety  vešli  dva  muži  –  Korejec  žijící  v  Japonsku  a  Kanaďan  –  do  hlavní  pobočky  Imperial  Bank  of  Commerce  v  
centru  Toronta  a  pokusili  se  vydělat  25  milionů  dolarů  (15  milionů  liber)  z  amerických  státních  dluhopisů.

Ale  pokus  o  jejich  proplacení  podrobil  celý  plán  důkladné  kontrole.  Netrvalo  dlouho  a  policie  zaklepala  na  Halksworthovy  dveře.

Pro  úschovu  poslali  [Chiang  Kai-Shkovi]  příznivci  do  Ameriky  125  000  tun  čínského  zlata  a  v  tajné  dohodě  s  prezidentem  Franklinem  
D.  Rooseveltem  dostali  na  oplátku  americké  dluhopisy.

[DW:  The  Independent  se  pravděpodobně  spletl  v  tomto  detailu  -  protože  většina  těchto  zásilek  se  uskutečnila  ve  30.  letech  20.  století.]

Vázal  se  k  nim  neobyčejný  příběh.  V  roce  1934  čelil  vůdce  čínských  nacionalistů  Čankajšek  dvojí  hrozbě  –  útočícím  Japoncům  a  
komunistickým  rebelům  Mao  Ce-tunga.

Záměrem  nebylo  pokoušet  se  dluhopisy  zpeněžit:  bylo  to  nabídnout  je  finančním  institucím  spolu  s  ověřovacími  
dokumenty  a  označením,  že  americká  vláda  tyto  dokumenty  podložila  zlatem,  aby  si  zajistila  úvěrovou  linku.

PLECEK  ZHOUSŤUJE

Jak  náš  úryvek  pokračuje,  Halksworth  se  podělil  o  to,  co  ví  o  tom,  jak  tento  systém  funguje,  s  kanadskou  jízdní  policií.

Suma  byla  tak  velká,  že  vedla  k  vytvoření  Fort  Knox  a  vydláždila  cestu  Americe,  aby  opustila  zlatý  standard….

HALKSWORTH  VYSVĚTLUJE  ÚMYSLNÉ  CHYBY

Jak  pokračujeme  ve  studiu  tohoto  případu,  zjišťujeme,  že  Graham  Halksworth  poslal  do  banky  dva  muže  s  těmito  dluhopisy  v  hodnotě  
25  milionů  dolarů  v  naději,  že  je  použijí  jako  kolaterál  –  k  otevření  úvěrové  linky.

Dokonce  i  tehdy  byla  stará  ruka  nezklamaná.  V  takových  svazcích,  jako  je  zabezpečovací  zařízení,  se  často  dělaly  úmyslné  chyby;  
zeptejte  se  CIA,  řekl.

Jediný  důvod,  proč  jsem  to  našel,  je,  že  jsem  hledal  klíčová  slova  na  webu  Jeffa  Rense.  Toto  byl  jeden  z  mála  článků,  které  se  objevily,  
jakmile  jsem  začal  hledat  slova  jako  „Morgenthau  dluhopisy“.

Tento  článek  UK  Independent  zní  velmi  povědomě  –  je  základem  soudního  sporu  Dragon  Family,  který  zahájil  toto  vyšetřování.  
Nezapomínejte,  že  žaloba  je  podpořena  fyzickým  důkazem  klíčových  konspirátorů  diskutujících  o  pravdě  této  burzy  zlata.

http://www.rense.com/general43/whow.htm

Ale  existovalo  několik  důkazů,  na  které  Halksworth  neznal  odpověď.  On  a  Slamaj,  muž,  který  údajně  obdržel  dluhopisy  od  příslušníků  
kmene  Mindanao,  tvrdili,  že  Čankajšek  dal  Američanům  ve  čtyřicátých  letech  125.000  tun  zlata.

Hluboko  v  trezorech  londýnské  banky  leželo  22  beden  označených  americkým  zlatým  orlem.  Byly  nacpané  americkými  státními  
dluhopisy,  jejichž  nominální  hodnota  byla  tak  vysoká,  že  kdyby  se  je  někdo  pokusil  zpeněžit,  prakticky  by  to  zbankrotovalo  americkou  
vládu.

http://www.rense.com/general43/whow.htm

S  dluhopisy  nabídli  osvědčení  o  pravosti  s  Halksworthovým  podpisem.  Mountie  s  orlíma  očima  si  všiml,  že  ve  slově  "dolary"  na  
dluhopisu  chybí  písmeno  "s".

Ale  na  některých  dluhopisech  bylo  tolik  chyb,  že  to  vypadalo,  jako  by  je  vytisklo  dítě,  uvedla  policie;  přesně,  odpověděl,  jako  by  to  
dokazovalo  jeho  tvrzení...
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Tento  dokument  otevřeně  odhalil,  jak  „záznamy  CIA  ukazují,  že  skutečně  existovala  tajná  mise  k  odstranění  zlata  z  Číny“  –  jak  si  můžete  
přečíst  v  tomto  přepisu.

Ještě  horší  je,  že  dokumenty  obsahovaly  poštovní  směrovací  čísla,  která  americká  pošta  zavedla  teprve  v  roce  1963  –

Tyto  konkrétní  dluhopisy  mohly  být  podvody  -  ale  možná  ne.  Keith  Scott  nám  řekl,  že  jak  cena  zlata  roste,  vydává  se  více  dluhopisů,  aby  
pokryly  rozdíl.  To  by  vysvětlovalo  PSČ  a  novější  pečeť  ministerstva  financí.

Halksworth  řekl  policii  mimořádný  příběh.

Výzkum  profesora  Aldricha  prokázal,  že  bylo  odstraněno  velké  množství  zlata  -  přinejmenším  od  roku  1948  -  ale  existuje  spousta  dalších  
důkazů,  že  tento  proces  začal  dlouho  předtím.

http://www.scotsman.com/news/international/naive_scam_or_secret_cia_counterfeits_1_665329

PAMATUJTE,  CO  ŘÍKALA  „ALEXA“.

http://journeyman.tv/?lid=12192&tmpl=transscript

Nezapomínejme,  že  Halksworth  řekl,  že  dluhopisy  byly  vytištěny  ve  30.  letech  minulého  století  v  předchozím  odkazu  –  výměnou  za  125  
000  tun  zlata  z  Čankajška.

Pravděpodobně  jediný  nejlepší  způsob,  jak  vytvořit  'falešnou'  vazbu,  je  použít  inkoustovou  tiskárnu.  Vypadalo  by  to  skoro  úplně  
stejně,  ale  jakmile  byste  to  namočili,  barvy  by  se  rozplynuly.

Byli  výměnou  za  zlato  tohoto  muže,  vůdce  čínských  nacionalistů  Čankajška,  aby  ho  ochránili  před  Maovými  komunisty...

Náš  informátor  „Alexa“,  se  kterým  jsem  se  osobně  setkal  a  mluvil  s  ním,  potvrdil,  že  falešné  dluhopisy  jsou  samozřejmě  součástí  každé  
„skutečné“  krabice  –  takže  každý,  kdo  se  je  pokusí  proplatit,  může  být  zatčen.

Počítal  s  tím,  že  dluhopisy  vytiskla  americká  tajná  služba  ve  30.  letech.

TELEVIZNÍ  POKRYTÍ  KAUZA  HALKSWORTH /  SLAMAJ

Záznamy  CIA  ukazují,  že  skutečně  existovala  tajná  mise  k  odstranění  zlata  z  Číny.

Policejní  vyšetřování  na  londýnském  trhu  s  drahými  kovy  však  odhalilo,  že  kumulativní  součet  veškerého  zlata  vytěženého  v  
zaznamenané  historii  byl  v  roce  1950  pouze  63  500  tun.

To  se  možná  stalo  tady.

Jako  všechny  dobré  konspirační  teorie  má  i  tato  prvek  pravdy.

20.  září  2003  The  Scotsman  odhalil,  že  profesor  Nottinghamské  univerzity  Richard  Aldrich  zjistil,  že  CIA  ve  skutečnosti  těžila  
zlaté  rezervy  z  Číny.  Článek  je  stále  online,  protože  publikujeme  tuto  sekci.

a  pečeť  ministerstva  financí,  která  byla  příliš  moderní.  Kromě  toho  analýza  ukázala,  že  některé  vazby  byly  vyrobeny  na  inkoustové  
tiskárně….

Dokumentární  film  britské  televize  Journeyman  Pictures:  Kdo  chce  být  trilionářem?

Příběh  Halksworth /  Slamaj  se  objevil  i  na  několika  dalších  místech  –  včetně  skotských  novin  a  britského  televizního  dokumentu  
produkovaného  Journeyman  Pictures.

DRAMATICKÉ  POTVRZENÍ  OD  PROFESORA  UNIVERZITNÍHO  V  NOTINGHAMU
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Slamaj  tvrdil,  že  obrovský  zátah  byl  získán  z  trosek  bombardéru  B29,  který  se  zřítil  na  filipínském  ostrově  Mindanao  v  roce  1948.

Kde  se  mohly  do  operace  hodit  bankovky  Federálního  rezervního  systému?  Profesor  Aldrich  vysvětluje,  že  mohly  být  použity  „k  
přesvědčování  manažerů  velkých  bank  ve  vnitrozemí  Číny,  aby  se  rozloučili  se  svými  obrovskými  zásobami  zlata“.

Bylo  tedy  rozhodnuto  vytěžit  zlaté  zásoby  z  Číny,  než  je  komunisté  stihnou  zabavit.

Slamaj  se  chystá  na  odvolání.  Zůstává  skálopevně  přesvědčen,  že  skutečně  věřil,  že  poznámky  jsou  autentické.

Jak  síly  předsedy  Maa  postupovaly  přes  Čínu  v  roce  1948,  říká  profesor  Aldrich,  Británie  a  USA  se  děsily  vyhlídky,  že  jedna  z  největších  
světových  zásob  zlata  –  v  hodnotě  83  miliard  dolarů  za  současné  ceny  –  padne  do  rukou  komunistů.

Ve  skutečnosti,  naznačuje  profesor  Aldrich,  peněžní  nástroje  získané  Slamajem  mohou  být  složité  padělky,  ale  pokud  jsou,  je  možné,  že  
je  vyrobila  CIA…

ALDRICH  VYSVĚTLUJE,  PROČ  BYLY  VYDÁVANY  DLUHOPISY

Říká:  "Nemohu  dokázat,  že  tyto  FRN  byly  součástí  operace  těžby  zlata  z  Číny.  Ale  není  absolutně  pochyb  o  tom,  že  k  takové  
operaci  došlo.

CIA  poskytla  prostředky  pro  tuto  misi  na  záchranu  drahých  kovů.  Létal  v  bombardérech  B29  vyzdobených  v  barvách  své  vlastní  civilní  
letecké  společnosti  Civil  Air  Transport  (CAT)  a  létal  na  mnoha  misích,  aby  přemístil  obrovské  zásilky  zlata  z  pevninské  Číny.

Pokud  je  tomu  tak,  má  profesor  Aldrich  podezření,  že  CIA  očekávala,  že  zmizí  v  občanské  válce  v  Číně,  a  že  jejich  znovuobjevení  
hrozilo,  že  zvedne  pokličku  na  dosud  utajované  aspekty  hospodářské  války.

Přestože  profesor  Aldrich  zřejmě  neměl  dostatečnou  bezpečnostní  prověrku,  aby  poznal  pravdu,  jako  spoluvydavatel  časopisu  
Intelligence  and  National  Security  se  zdálo,  že  se  dostal  docela  blízko.

Jeff  Rense  zrcadlil  výše  uvedený  článek  Scotsman  na  svých  webových  stránkách,  stejně  jako  další  mainstreamový  článek,  který  
mezitím  zmizel  ze  sítě,  ale  původně  se  objevil  na  uk-fraud.info.

HAUL  bankovek  Federálního  rezervního  systému  Spojených  států  v  hodnotě  2,5  bilionu  dolarů  z  roku  1934  s  podpisem  Franklina  Delano  
Roosevelta,  balených  v  zapečetěných  plechovkách,  z  nichž  některé  jsou  údajně  chráněny  kanystry  s  jedovatým  plynem,  vyžaduje  
vysvětlení...

Jak  pokračujeme  v  tomto  překvapivém  příběhu  v  The  Scotsman,  profesor  Aldrich  nabízí  svůj  názor,  proč  byly  dluhopisy  Federálního  
rezervního  systému  vytištěny  výměnou  za  zlato.

JEFF  RENSE  PROHLÁŠÍ

Jeffovo  prohlášení  odhaluje,  že  tyto  příběhy  slyšel  dostkrát,  aby  uvěřil,  že  je  v  nich  zrnko  pravdy  -  ale  v  té  době  neměl  žádné  další  
informace.

Profesor  Richard  Aldrich  z  Nottinghamské  univerzity  a  spolueditor  časopisu  Intelligence  and  National  Security  byl  najat,  aby  toto  
tvrzení  prošetřil  –  a  jeho  zjištění  naznačují,  že  je  dostatečně  pravděpodobné,  že  tomu  Slamaj  uvěřil  v  dobré  víře.

Tisk  bankovek  Federálního  rezervního  systému  v  hodnotě  mnohem  větší,  než  je  hodnota  zlata,  které  měly  nahradit,  mohlo  být  provozní  
nutností.  USA  téměř  jistě  neměly  v  úmyslu  je  vyznamenat.

http://www.scotsman.com/news/international/naive_scam_or_secret_cia_counterfeits_1_665329

Zrcadlený  článek  o  podvodech  ve  Spojeném  království  zlověstně  končí  orwellovským  prohlášením:  „Pokud  vám  budou  předloženy  
dokumenty  tohoto  druhu,  americká  tajná  služba  na  americké  ambasádě  by  o  tom  ráda  slyšela  –  a  pomůže  vám,  jakkoli  bude  moci.  "
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V  průběhu  let  došlo  k  řadě  pokusů  různých  jednotlivců  a  skupin  vykoupit  některé  z  těchto  pokladničních  poukázek  (skutečných  nebo  
falešných)...  s  údajnými  hodnotami  20  milionů  až  100  milionů  dolarů  v  USA...  za  hotovost  v  bankách  a  další  finanční  instituce  po  celém  
světě.

Dne  1.  prosince  [2003]  půjde  bývalý  smluvní  agent  CIA  před  soud  jižního  okresního  soudu  ve  státě  New  York,  obviněn  z  pokusu  
vyjednat  fiktivní  bankovku  v  hodnotě  100  milionů  dolarů  –  i  když  ve  skutečnosti  dokumenty  ukazují,  že  byla  předložena  k  splatnosti.  
pouze  pečlivost.

Obdrželi  jsme  zprávy,  že  ministerstvo  financí  vedlo  tajné  rozhovory  s  několika  držiteli  bankovek  a  učinilo  nabídky  na  jejich  vyplacení  za  
malé  procento  (1–10  %)  jejich  nominální  hodnoty.

Patří  mezi  několik  bývalých  smluvních  agentů  CIA,  kteří  úspěšně  dokončili  svůj  úkol.

což  Guyattovi  způsobilo  pocit,  že  nedostal  dostatek  kreditu.

http://www.greenleft.org.au/node/30468

Jak  si  lze  představit,  americké  ministerstvo  financí  je  více  než  trochu  znepokojeno  potenciálem  několika  bilionů  legitimních  státních  
pokladničních  poukázek,  které  plují  kolem  nebo  se  dostávají  do  rukou  protivníků.

a  přivézt  tato  aktiva  zpět  do  USA.

Nicméně  v  tuto  chvíli  stojí  za  to  přečíst  si  pár  citátů  z  recenze  Phila  Shannona  na  klasiku  Seagraves  z  roku  2003,  Gold  Warriors:  
America's  Secret  Recovery  of  Yamashita's  Gold  --  na  webových  stránkách  Green  Left.

Pokud  má  někdo  něco  dalšího  --  podstatného  --  k  tomuto  příběhu,  dejte  nám  prosím  vědět.  --ed

Navštívil  jsem  Philadelphii,  abych  se  setkal  s  marketingovým  člověkem  –  a  také  abych  diskutoval  o  knize,  kterou  chtěl  jeden  
z  jeho  spolupracovníků,  abych  napsal  ducha.  Ten  spolupracovník  byl  bývalý  smluvní  agent  CIA...  dočtete  se  o  něm  v  tiskové  
zprávě.

Ministerstvo  financí  jasně  chce,  aby  tyto  bankovky  byly  odevzdány  a  odstraněny  z  „oběhu“...  ale  ze  zřejmých  důvodů  nezaplatí  plnou  
nominální  hodnotu.

Zde  je  část  toho,  co  mi  Carol  Adlerová  napsala  v  dopise,  který  odeslala,  včetně  výše  uvedené  tiskové  zprávy  o  tomto  případu.

Jeff  Rense  zveřejnil  tuto  žádost  o  další  informace  20.  září  2003.  O  pět  týdnů  později  se  na  Renseových  stránkách  objevil  článek  Carol  
Adlerové.  Pojďme  si  znovu  zopakovat,  co  bylo  řečeno.

Konec  příběhu  není  hezký.  Než  zemřel,  prosil  mě,  abych  kontaktoval  NY  Times  a  odhalil  příběh .  Bylo  příliš  pozdě.  "Oni"  mu  
vzali  všechny  doklady  atd.

http://www.rense.com/general41/lost.htm

PŘEDCHÁZEJÍCÍ

Potkal  jsem  tohoto  muže,  který  navštívil  kancelář  s  „kufrem“.  [DW:  Tady  mluví  o  krabičce  s  dluhopisy  Federálního  rezervního  
systému.]  Když  jsme  se  setkali  v  zadní  kanceláři,  oči  mi  klesly  k  zemi  a  on  otevřel  kufr.

Sterling  a  Peggy  Seagrave  založili  většinu  svého  úžasného  výzkumu  na  průkopnické  práci  Davida  Guyatta  --

Pokud  je  známo,  veškeré  snahy  o  inkaso  selhaly...  bankám  a  institucím  bylo  řečeno,  je  navrženo,  že  za  ŽÁDNÝCH  okolností  
nesmí  bankovky  proplatit.

http://www.rense.com/general43/dand.htm

Při  přidělení  od  července  1995  byl  obviněný  bývalý  smluvní  agent  CIA,  jehož  jméno  v  tuto  chvíli  nelze  zveřejnit,  instruován,  aby  našel  
a  získal  zpět  dluhopisy  Morgenthau,  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  a  měny  --

RECENZE  ZLATÝCH  BOJOVNÍKŮ  SEAGRAVES
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Uspořádal  večírek  na  rozloučenou  v  provincii  Luzon  pro  175  japonských  hlavních  inženýrů  v  jednom  ze  175  podzemních  tunelových  

komplexů,  které  inženýři  postavili.

Podle  Seagraves,  dva  týdny  po  prezidentství  George  Bushe  juniora,  byly  na  Filipíny  vyslány  dvě  lodě  amerického  námořnictva  a  komanda  

námořnictva,  aby  získali  více  zlata  -  k  doplnění  amerických  zlatých  rezerv.

PRANÍ  ÚČTŮ

Americké  banky  a  "ČERNÉ  ZLATO"

Inženýři  byli  pohřbeni  70  metrů  pod  zemí  a  měli  pouze  němou  rotu  řady  za  řadou  zlatých  prutů,  uloupenou  japonskou  armádou  z  území,  která  

dobyla  v  Asii….

Jedna  švýcarská  banka  drží  na  tajném  účtu  americké  vlády  více  než  190  miliard  dolarů  (větší  než  čisté  jmění  Billa  Gatese  od  Microsoftu),  

uvádí  zpráva  Seagraves.

http://www.greenleft.org.au/node/30468

http://www.greenleft.org.au/node/30468

Jak  pokračuje  recenze  Phila  Shannona,  zjišťujeme,  co  se  stalo  s  uloupeným  zlatem  dále  –  podle  výzkumu  Guyatta  a  Seagraves.

Jak  Shannonova  recenze  pokračuje,  dozvídáme  se  o  zamýšlených  účelech  „černého  zlata“,  které  bylo  vypráno  americkými  bankami.

Drancování  Asie  japonským  militaristickým  režimem  bylo  systematické  a  rozsáhlé.  Vládní  pokladny,  banky,  továrny,  domy  a  umělecké  galerie  

byly  přepadeny  s  nelítostnou  efektivitou,  o  čemž  svědčí  pečlivá  pozornost  věnovaná  vytloukání  zubů  mrtvol  za  účelem  získávání  zlatých  výplní….

Stejně  jako  švýcarské  banky  po  celá  desetiletí  popíraly,  že  by  seděly  na  zlatě  ukradeném  obětem  holocaustu  a  vydělávaly  na  něm  obrovské  zisky,  

americké  banky  křičely  na  zlato  Yamashita  v  naději,  že  přečkají  smrt  potenciálních  žadatelů…

V  červnu  1945,  s  americkými  tanky  necelých  30  kilometrů  daleko,  generál  Jamašita,  šéf  japonské  okupační  armády  na  Filipínách,  věděl,  že  válka  je  

prohraná.

Americký  prezident  Harry  Truman  sestavil  tajný  vládní  tým  na  vysoké  úrovni,  který  měl  vyprat  ukradená  aktiva  na  176  bankovních  účtech  ve  42  

zemích.  V  čele  byl  americký  válečný  sekretář  Henry  Stimson.

Americké  banky  také  měly  prsty  ve  zlatém  koláči,  včetně  Chase  Manhattan  Bank,  Bank  of  America,  Wells  Fargo  Bank  a  Citibank.

CIA  jej  používala  k  manipulaci  poválečných  voleb  v  Itálii,  Řecku  a  Japonsku,  k  financování  diktátora  Diema  v  Jižním  Vietnamu,  k  šíření  

antikomunistické  propagandy  během  studené  války  a  k  posílení  pokladnic  protikomunistických  spojenců  Washingtonu. .

O  půlnoci,  za  saké  a  vlasteneckého  zpěvu  v  plném  proudu,  Yamashita  (se  dvěma  princi  císaře  Hirohita)  vyklouzl  a  odpálil  dynamit  u  vchodu  do  

tunelu.

Americký  prezident  Bill  Clinton  pokračoval  v  tajnosti  svých  předchůdců  ohledně  zlata  Jamašity.  Dovolil  CIA  odstranit  dokumenty  Golden  Lily  z  

odtajněných  amerických  záznamů  o  válce  v  Asii,  aby  se  vyhnul  ostudě  pro  Washington.

Švýcarské  banky  zůstávají  některými  z  hlavních  úložišť  a  příjemců  kořisti  ukradené  japonským  režimem  (a  nacisty).  Vydělali  na  neutralitě  Švýcarska  

během  války.

„Černé  zlato“  tajně  uvedli  do  práce  všichni  prezidenti  USA,  aby  „zasahovali  do  politického  života  suverénních  národů,  kupovali  volby,  

podkopávali  právní  stát,  kontrolovali  média,  prováděli  atentáty,  zkrátka  prosazovali  americké  vůle“,  píší  Seagraves.
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Dokonce  i  po  žádosti  o  svobodu  informací  Bank  of  England  zcela  odmítla  prozradit  cokoli  o  svých  vlastních  „zlatých  
transakcích“  –  z  nichž  mnohé  zůstaly  utajeny,  stejně  jako  v  USA.

PĚT  HLAVNÍCH  AMERICKÝCH  BANK  PŘEJÍMÁ  DO  NEVYHLÁŠENÉ  VÝCHOZÍ  VÝCHOZÍ

Všimněte  si,  že  se  bude  jednat  o  nedeklarované  výchozí  nastavení.  Není  jasné,  jak  dlouho  to  ještě  mohou  podepírat  -  ale  
pravděpodobně  ne  o  moc.

Bank  of  England  zamítla  nedávnou  žádost  občana  Spojeného  království  o  svobodu  informací  a  trvala  na  utajení  své  výměny  a  
pronájmu  zlata  z  národních  rezerv.

Více  o  těchto  hrozících  bankrotech  bank  si  můžete  přečíst  v  obsáhlém  článku  Bloombergu,  který  právě  vyšel  6.  února  2012.

Několik  významných  případů  proti  bankám

http://gata.org/node/10635

V  důsledku  toho  se  banky  dostávají  do  volného  pádu  –  a  velmi  brzy  můžeme  očekávat  velké  změny.  Tento  další  článek  nám  
dává  dobrý  přehled  o  tom,  co  přichází.

V  seznamu  jsou  zahrnuty  Bank  of  America,  JP  Morgan,  UBS  a  Goldman  Sachs.  Neuvěřitelně  podlý  skandál  s  rizikovými  hypotečními  
úvěry  –  způsobující  masivní  vlny  zabavování  domů  –  také  dosahuje  vrcholu.

To,  napsal  mluvčí  banky,  by  poškodilo  zájmy  jak  britské  vlády,  tak  i  „soukromých  zákazníků  banky“,  kterým  banka  
„dluží  povinnost  mlčenlivosti“.

http://www.jsmineset.com/2012/01/30/the-impending-undeclared-default-of-5-major-us-banks/

V  odpovědi  24.  října  příznivci  GATA  Jamesi  Bernovi,  který  se  snažil  o  přesnější  vyúčtování  britských  zlatých  rezerv,  mluvčí  
Bank  of  England  Jackie  Keating  napsala,  že  informace  o  swapu  a  leasingu  zlata  jsou  „citlivé  na  trh“  a  jejich  zveřejnění  „umožní  
tazatelům  najít  zjistit,  jaké  transakce  se  zlatem  probíhají."

Blížící  se  nedeklarované  selhání  5  velkých  bank  –  30.  ledna  2012

Odpověď  Bank  of  England  Bernu  byla  zveřejněna  na  internetové  stránce  GATA  zde:

To  může  dokonce  způsobit  druhou  finanční  krizi,  která  by  vyžadovala  významný  finanční  zásah.

BANK  OF  ENGLAND  ODMÍTÁ  ODPOVĚDĚT  NA  OTÁZKY  O  TRANSAKCÍCH  ZLATA

Prohlášení  tak  potvrzuje,  že  Bank  of  England  tajně  působí  na  trhu  se  zlatem  jménem  britské  vlády  i  „soukromých  zákazníků“  banky  
–  a  že  zájem  britských  občanů  vědět,  jak  se  jejich  vláda  vměšuje  do  údajně  volných  trhů  je  docela  vedlejší....

Následující  rozhovor  s  Ellisem  Martinem  z  www.EllisMartinReport.com  podrobně  pokrývá  hrozící  nedeklarované  selhání  5  velkých  
amerických  bank  tento  týden  Mezinárodní  asociací  swapů  a  derivátů.

ČLÁNEK  BLOOMBERG  ODHALÍ  VELKÉ  BANKY  NĚKOLIK  BLÍZÍCÍCH  PROBLÉMŮ

Tato  data  odhalila  GATA  –  Gold  Anti-Trust  Action  Committee  –  3.  listopadu  2011.

http://www.gata.org/files/BankOfEngland-GoldSwaps&Leases-10-24-2011.pdf

Je  zřejmé,  že  26  bilionů  dolarů  v  tajných  záchranných  fondech  Federálního  rezervního  systému  ukazuje,  že  tato  okultní  ekonomika  
již  nefunguje.  Zbytek  světa,  mimo  klíčové  země  G5,  je  systematicky  odřezává.

Pokud  máte  čas,  poslechněte  si  tento  rozhovor.  Pokud  nemáte  času  nazbyt,  každopádně  si  to  poslechněte.
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POKLES  V  BALTISKÉM  SUCHÉM  INDEXU  TAKÉ  NAVRHUJE,  že  nás  čekají  HLAVNÍ  ZMĚNY

http://www.alt-market.com/articles/540-baltic-dry-index-signals-renewed-market-collapse

http://www.alt-market.com/articles/540-baltic-dry-index-signals-renewed-market-collapse

V  letech  2001  až  2002  předcházel  podobný  prudký  kolaps  BDI  progresivnímu  poklesu  Dow  o  přibližně  4000  bodů,  což  skončilo  vysoce  
podezřelým  (Fedem  navrženým)  nelegitimním  zotavením.

Bank  of  Canada  a  ministr  financí,  obžalovaní

Toronto,  ON.,  Kanada-  19.  12.  2011

Pokles  obchodních  signálů  Kolaps  se  blíží

Je  to  však  také  měřítko  poptávky  po  uvedených  materiálech  ve  srovnání  s  předchozími  měsíci  a  roky.  Zde  se  dostáváme  k  prediktivní  povaze  
BDI…

TISKOVÁ  ZPRÁVA

Dovoz  a  vývoz  nebyly  od  roku  2008  nikdy  stejné  a  tato  změna  je  nejzřetelnější  díky  jednomu  z  mála  statistických  ukazatelů,  které  na  
světě  zbývají  a  které  nepodléhají  přímé  manipulaci  ze  strany  mezinárodních  korporátních  zájmů;  BDI.

Naznačit,  že  BDI  není  užitečným  měřítkem  budoucích  ekonomických  trendů,  se  zdá  jako  překvapivě  ignorantský  návrh,  když  se  
podíváme  na  jeho  velmi  předvídatelné  chování  těsně  před  velkými  finančními  poklesy.…

O  Baltic  Dry  Index  bylo  v  průběhu  posledních  čtyř  let  řečeno  mnoho,  zejména  ve  světle  úvěrové  krize  a  dopadů,  které  měla  na  frekvenci  
celosvětové  lodní  dopravy.

V  roce  2008  index  znovu  klesl  na  téměř  rekordní  minima,  těsně  předtím,  než  derivátová  a  úvěrová  krize  zasáhla  akcie  plnou  silou.

Dva  Kanaďané  a  kanadský  ekonomický  think-tank  konfrontují  globální  finanční  mocnosti  u  kanadského  federálního  soudu.

OSTRÉ  SOUVISLOSTI  MEZI  BDI  A  BLÍZÍCÍMI  BUDOUCÍMI  EKONOMICKÝMI  POHYBY

Dalším  úžasným  znakem  pokroku  je  náhlé  právní  povstání  Kanady  proti  finanční  tyranii.  Tato  tisková  zpráva  byla  zveřejněna  na  
stránkách  Jeffa  Rense  dne  19.  prosince  2011.

http://www.bloomberg.com/news/2012-02-06/bofa-jpmorgan-ubs-foreclosure-deal-goldman-in-court-news.html

Dnes  je  BDI  opět  na  pokraji,  aby  se  dostaly  do  novinových  titulků,  protože  se  řítí  jako  747  bez  křídel  do  bažinatého  bahna  toho,  co,  jak  
věřím,  brzy  bude  historicky  nejnižší….

KANADA  POVSTÁVÁ  PROTI  FINANČNÍ  TYRANII

SOUDNÍ  VÝZVA

Dne  30.  ledna  2012  Alt  Market  popsal,  jak  prudce  klesající  objem  mezinárodní  lodní  dopravy,  měřený  v  Baltic  Dry  Index,  naznačuje,  že  velké  
ekonomické  změny  jsou  velmi  blízko.

Jak  náš  článek  o  Alt  Market  pokračuje,  vidíme,  jak  úhledně  změny  v  Baltic  Dry  Index  předpověděly  bezprostřední  pohyby  trhu.

Baltic  Dry  Index,  který  byl  zaveden  v  roce  1985,  je  v  první  řadě  měřítkem  globálních  přepravních  sazeb  suchého  volně  loženého  zboží,  
většinou  sestávajícího  z  životně  důležitých  surovin  používaných  při  výrobě  dalších  produktů.

http://www.rense.com/general95/centbank.htm
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VÍCE  INFORMACÍ  O  KANADSKÉ  SOUTĚ

TROUBLE  FOR  FOX  NEWS  ROZSAHUJE  SE  I  DO  SPOJENÝCH  STÁTŮ

Kanadský  ústavní  právník  Rocco  Galati  jménem  Kanaďanů  Williama  Krehma  a  Ann  Emmetta  a  COMER  (Výbor  pro  měnovou  a  
hospodářskou  reformu)  dne  12.  prosince  2011  podali  žalobu  k  federálnímu  soudu,  aby  obnovili  používání  Bank  of  Canada  k  svůj  původní  
účel  tím,  že  plní  svou  veřejnou  zákonnou  povinnost  a  odpovědnost….

Americké  úřady  zkoumají  zahraniční  platby  Murdocha

http://www.rense.com/general95/centbank.htm

Nyní,  7.  února  2012,  právě  když  připravujeme  zveřejnění  konečné  verze  tohoto  vyšetřování,  zjišťujeme,  že  tento  skandál  Fox  News  se  může  
rozšířit  i  do  USA.

Žalobci  uvádějí,  že  Banka  pro  mezinárodní  platby  (BIS),  Fórum  finanční  stability  (FSF)  a  Mezinárodní  měnový  fond  (MMF)  byly  všechny  
vytvořeny  s  vědomým  záměrem  udržet  chudší  národy  na  jejich  místě....

(Reuters)  -  Americké  úřady  zintenzivňují  vyšetřování,  včetně  trestního  vyšetřování  FBI,  ohledně  možného  porušení  amerického  
zákona  zakazujícího  korupční  platby  zahraničním  činitelům,  jako  je  policie,  donucovací  orgány  a  korporátní  zdroje,  zaměstnanci  mediálního  
impéria  Ruperta  Murdocha... .

Žalobci  uvádějí,  že  od  roku  1974  došlo  k  postupnému,  ale  jistému  sklouznutí  do  reality,  že  měnová  a  finanční  politika  Bank  of  
Canada  a  Kanady  je  diktována  soukromými  zahraničními  bankami  a  finančními  zájmy  v  rozporu  se  zákonem  o  Bank  of  Canada.

http://www.reuters.com/article/2012/02/07/us-usa-murdoch-investigation-idUSTRE81616620120207

Žalobci  prohlašují,  že  schůzky  BIS  a  Rady  pro  finanční  stabilitu  (FSB)  (nástupce  FSF),  jejich  zápisy,  jejich  diskuse  a  jednání  jsou  tajné  a  
nejsou  dostupné  ani  se  nezodpovídají  parlamentu,  exekutivě  ani  kanadské  veřejnosti  –  bez  ohledu  na  to  politika  Bank  of  Canada  z  těchto  
setkání  přímo  vychází.

Pokud  se  zjistí,  že  porušila  FCPA,  Murdoch's  News  Corp,  která  má  sídlo  v  New  Yorku,  může  být  pokutována  až  2  miliony  dolarů  a  může  být  
vyloučena  z  vládních  zakázek  USA....

Kanaďané  žádají  prohlášení,  která  by  obnovila  využívání  kanadské  banky  ve  prospěch  Kanaďanů  –  a  vyňala  ji  z  kontroly  
mezinárodních  soukromých  subjektů,  jejichž  zájmy  a  směrnice  jsou  nadřazeny  zájmům  Kanaďanů  –  a  nadřazenost  ústava  Kanady.

[Toto]  se  nyní  rozšířilo  na  všechny  národy  v  tom,  že  tyto  finanční  instituce  do  značné  míry  uspěly  v  převládání  vlád  a  ústavních  
pořádků  v  zemích,  jako  je  Kanada  –  nad  nimiž  vykonávají  finanční  kontrolu.

FBI  vyšetřuje  možné  trestné  porušování  amerického  zákona  o  zahraničních  korupčních  praktikách  (FCPA)  ze  strany  zaměstnanců  Murdocha,  
který  má  omezit  placení  úplatků  americkými  společnostmi  zahraničním  úředníkům,  uvedl  americký  policejní  úředník....

DRAČÍ  RODINA /  NEIL  KEENAN /  ROZHOVOR  KEITH  SCOTT

Jak  čteme  více  o  kanadském  soudním  sporu,  začínáme  zjišťovat,  jak  je  ve  skutečnosti  významný.

Tyto  organizace  jsou  v  podstatě  soukromé  zahraniční  subjekty  ovládající  kanadský  bankovní  systém  a  socioekonomickou  politiku.

Již  dříve  jsme  popsali,  jak  nám  náhlé  zatčení  ve  skandálu  s  hackerskými  útoky  na  telefony  Fox  News  poskytlo  předběžný  pohled  na  to,  
co  se  může  stát  mnohem  větší  sérií  masového  zatýkání  –  pravděpodobně  letos.

Jednotlivcům,  kteří  se  podíleli  na  úplatku,  hrozí  pokuta  až  100  000  dolarů  a  pětiletý  trest  odnětí  svobody.
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POKRAČUJTE  K  ODDÍLU:  ROZHOVORY

Když  zamíříme  do  další  části,  prozkoumáme  tento  soudní  proces  a  jeho  úplné  důsledky  -  s  originálními  rozhovory  z  první  
ruky  s  hlavními  představiteli  v  tomto  případě.

Jak  můžete  vidět,  existuje  ohromné  množství  důkazů,  že  světové  zlato  bylo  zabaveno,  byly  vydány  dluhopisy  a  byla  vytvořena  
rozsáhlá  okultní  ekonomika  –  pomocí  nich  jako  kolaterálu.

Pokud  jsou  zvěsti,  které  slyšíme,  pravdivé,  tato  žaloba  by  mohla  být  jedním  z  nejdůležitějších  klíčů  k  poražení  finanční  
tyranie.

Na  povrch  se  objevují  různé  iniciativy,  které  by  to  všechno  mohly  prolomit.  Jedním  z  nich,  který  má  zjevně  přímou  podporu  
„dobráků“  v  Pentagonu  i  aliance  138  národů,  je  soudní  spor  Dragon  Family.
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Napsal  David  WilcockČtvrtek,  09  únor  2012  03:33

Při  tomto  vyšetřování  jsme  nyní  zkontrolovali  sedm  zcela  odlišných  sad  fotografií  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému:  
Neila  Keenana,  Udo  Pelkowskiho,  „Nežádoucí  publicita“,  Joseph  Riad,  hudební  video  P.  Diddy,  televizní  show  American  Greed  
a  1,64  bilionu  -  případ  španělských  dluhopisů  dolaru.

Všechny  tyto  dluhopisy  byly  součástí  komplexního  plánu,  který  se  datuje  minimálně  od  roku  1776  se  založením  
Iluminátů  v  Bavorsku,  na  zabavení  světového  zlata  –  a  jeho  výměna  za  dluhopisy  –  tak,  aby  žádná  měna  krytá  zlatem  
nemohla  ohrozit  finanční  tyranii. .

"Tento  systém  měl  být  feudalistickým  způsobem  řízen  centrálními  bankami  světa  jednajícími  ve  shodě,  tajnými  dohodami,  
k  nimž  docházelo  na  častých  soukromých  setkáních  a  konferencích."

V  sedmé  části  profesor  Georgetownské  univerzity  Dr.  Caroll  Quigley  zcela  otevřeně  a  bez  omluvy  hovořil  o  touze  Banky  pro  
mezinárodní  platby  (BIS)  „vytvořit  světový  systém  finanční  kontroly  v  soukromých  rukou,  schopný  ovládnout  politický  systém  
každé  země  a  ekonomiku  světa  jako  celku.

DŮKAZY  JSOU  OHROMUJÍCÍ

V  neděli,  5.  února  2012,  poločasová  show  Super  Bowl  představovala  do  očí  bijící  rituál  Iluminátů,  jehož  svědkem  bylo  114  
milionů  lidí  –  největší  událost  v  historii  televize.  V  katedrále  v  Salisbury  jsme  pak  viděli  znepokojivou  černou  „obětní  desku“  
ve  tvaru  rakve.

Carol  Adlerová  nám  řekla,  jak  se  chystá  zveřejnit  příběh  agenta  CIA,  jehož  úkolem  bylo  získat  zpět  tyto  dluhopisy  Federálního  
rezervního  systému  v  zámoří  –  jen  aby  náhle  zemřel,  než  mohla  vystoupit  na  veřejnost.  Veškerá  jeho  dokumentace  k  
výbušninám  byla  ukradena.

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1026-financial-tyranny-final?start=1

Část  osmá  –  Rozhovory
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Případ  dluhopisů  Halksworth  a  Slamaj  v  hodnotě  2,5  bilionu  z  roku  2003  přivedl  profesora  Nottinghamské  univerzity  Richarda  Aldricha,  jehož  výzkum  potvrdil,  

že  CIA  skutečně  odstranila  zlato  z  Číny  –  aby  ji  ochránila  před  komunisty.

30.  ledna  2012  Alt  Market  odhalil,  že  Baltic  Dry  Index  –  jeden  z  jediných  skutečných  ukazatelů  ekonomiky  –  vysílá  stejné  signály  jako  před  dvěma  

posledními  vážnými  otřesy  trhu  –  po  11.  září  2001.  a  „Lehmanův  šok“  z  roku  2008.

V  recenzi  Phila  Shannona  na  The  Seagraves'  Gold  Warriors  jsme  zjistili,  že  toto  „černé  zlato“  tajně  uvedli  do  provozu  všichni  američtí  prezidenti.

JEŠTĚ  VÍCE  BOND  OBRÁZKŮ

Aldrich  dále  došel  k  závěru,  že  „obnovení  [dluhopisů  Federálního  rezervního  systému]  hrozilo,  že  zvedne  víko  stále  utajovaných  aspektů  ekonomické  války.“

7.  února  2012  bylo  oznámeno  komplexní  vyšetřování  FBI,  které  naznačuje,  že  skandál  s  hackerským  útokem  na  telefon  Fox  News  se  může  šířit  do  USA  –  

což  signalizuje  velký  úder  proti  kontrole  mainstreamových  médií.

VŠECHNO  JDE  DO  HLAVY...  RYCHLE

Jeho  účelem  bylo  „zasahovat  do  politického  života  suverénních  národů,  kupovat  volby,  podkopávat  vládu  zákona,  kontrolovat  média,  provádět  atentáty,  

zkrátka  vnucovat  vůli  Ameriky“.

Kromě  obrázků  dluhopisů  v  hodnotě  sedmi  různých  zdrojů,  které  jsme  nyní  prozkoumali,  mi  Neil  Keenan  poslal  ještě  soukromější  obrázky  dluhopisů  z  první  

ruky,  když  jsem  dokončoval  toto  vyšetřování.  Podívej  se.

30.  ledna  2012  Ellis  Martin  odhalil,  že  pět  velkých  amerických  bank  se  chystá  přejít  do  hrozícího,  „nedeklarovaného“  selhání.  To  „má  potenciál  

způsobit  druhou  finanční  krizi,  která  by  vyžadovala  významnou  finanční  intervenci“.

ALDRICHOVO  POTVRZENÍ  „ČERNÉHO  ZLATA“

3.  listopadu  2011  jsme  viděli,  jak  Bank  of  England  kategoricky  odmítla  žádost  GATA  o  svobodu  informací  o  swapech  zlata  –  s  tím,  že  by  to  narušilo  

důvěrnost  jejich  „soukromých  zákazníků“.

Profesor  Aldrich  dospěl  k  závěru,  že  dluhopisy  mohly  být  použity  „k  přesvědčování  manažerů  velkých  bank  ve  vnitrozemí  Číny,  aby  se  rozloučili  se  

svými  obrovskými  zásobami  zlata“.

Dne  6.  února  2012  agentura  Bloomberg  News  odhalila,  že  mnoho  finančních  institucí  dosahuje  kritického  množství  pro  hrozící  selhání.  To  zahrnuje  Bank  

of  America,  JP  Morgan,  UBS,  Goldman  Sachs  –  a  celý  skandál  se  zabavením  bydlení  v  oblasti  rizikových  úvěrů.

Dne  19.  prosince  2011  se  objevil  prominentní  kanadský  soudní  proces  –  s  cílem  osvobodit  Kanadu  od  BIS,  za  účelem  získat  zpět  jejich  centrální  bankovní  

systém  od  finanční  tyranie.
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Joseph  Riad  podal  23.  prosince  2011  komplexní  žalobu,  aby  získal  zpět  své  ukradené  dluhopisy.

Žaloba  tvrdí,  že  čínské  vládě  bylo  vydáno  1934  bankovek  amerického  Federálního  rezervního  systému  a  zlato  převedeno  do  Federální  rezervní  

banky.[2]

Kopii  žaloby  můžete  získat  z  tohoto  odkazu  –  uložený  lokálně  na  našem  webu  pro  vaši  ochranu  a  soukromí.

Zde  Salla  vysvětluje,  jak  byly  uvolněny  dvě  různé  sady  dluhopisů  -  a  jak  to  ovlivňuje  náš  příběh.

Podrobně  jsme  o  tomto  případu  psali  v  první  části  tohoto  vyšetřování,  12.  prosince  2011.

Keenan  podal  komplexní  žalobu,  aby  získal  zpět  své  ukradené  dluhopisy  –  jménem  Kuomintang /  Dragon  Family  –  od  23.  listopadu  2011.  A  zde  náš  

příběh  končí.

INCIDENT  CHIASSO

Seznam  obžalovaných  je  velmi  působivý:  Italská  republika,  Italská  finanční  policie,  italský  premiér  Silvio  Berlusconi,  Světové  ekonomické  fórum,  

Ban  Ki-Moon  (šéf  OSN)  a  samotná  Organizace  spojených  národů.

ŽAL  DRAČÍ  RODINY

Za  pozornost  stojí  žaloba,  která  se  týká  nevyřešeného  „incidentu  Chiasso“  z  června  2009,  kdy  byli  dva  japonští  občané  přistiženi  ve  vlaku  v  Itálii  

poblíž  švýcarského  pohraničního  města  Chiasso  –  při  cestování  se  134,5  miliardami  dolarů  v  americké  centrální  bance.  směnky,  dluhopisy  a  další  

finanční  nástroje.[3]

http://divinecosmos.com/media/Keenan_complaint_11-23-2011_SDNY.pdf

http://exopolitics.org/Study-Paper-13.htm

http://exopolitics.org/Study-Paper-13.htm

Žaloba  amerického  okresního  soudu  podporuje  tvrzení  Davida  Guyatta,  autora  knihy  Tajná  smlouva  o  zlatě,  že  národní  zlaté  rezervy  z  období  

druhé  světové  války  byly  záměrně  drženy  mimo  veřejný  oběh  („černé  zlato“).

ŽALŮBY

18.  ledna  2012  byl  Dr.  Michael  Salla  jedním  z  prvních,  kromě  Benjamina  Fulforda,  Courthouse  News  Serviceand  naše  webové  stránky,  napsat  

dobré  shrnutí  případu  Dračí  rodina /  Keenan.

„Incident  Chiasso“  zahrnuje  samostatnou,  ale  doplňující  sadu  bankovek  americké  centrální  banky  s  vysokou  nominální  hodnotou,  které  mají  

podobný  původ,  historii  a  vlastnictví.

VELMI  PŮSOBIVÝ  SEZNAM  ŽALOVANÝCH

Američtí  vládní  agenti  kupodivu  potvrdili  Riadovi,  že  jeho  dluhopisy  jsou  pravé  –  ale  pak  důstojník  pro  vnitřní  bezpečnost  utekl  s  jejich  

hodnotou  patnácti  miliard  dolarů.

Záhadná  žaloba  za  bilion  dolarů,  podaná  23.  listopadu  2011  u  amerického  okresního  soudu  pro  jižní  obvod  New  Yorku,  tvrdí,  že  v  polovině  30.  let  

minulého  století  bylo  americké  vládě  tajně  předáno  zlato  v  hodnotě  145,5  miliardy  dolarů.  -Nacionalistická  vláda  Číny  --  pro  úschovu.[1]

Tvrdí  se,  že  celková  částka  téměř  jeden  bilion  dolarů,  představující  jak  jistinu,  tak  akumulovaný  úrok  z  bankovek  Federálního  rezervního  systému  z  

roku  1934,  byla  podvodně  odebrána  žalobci,  Neilu  Keenanovi,  agentovi  vlastníků  –  záhadné  asijské  entitě  zvané  „ Dračí  rodina."

Žaloba  dále  odhaluje  koordinované  mezinárodní  úsilí  o  praní,  obchodování  a  podvádění  vlastníků  nebo  investorů  dluhopisů  a  jiných  

finančních  nástrojů  vydaných  proti  „černému  zlatu“.
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Důvod,  proč  mě  to  tak  zajímalo,  je,  že  Fulford  řekl,  že  tento  soudní  spor  měl  podporu  od  „dobrých  hochů“  z  Pentagonu,  kterých  je  nyní  
většina  –  a  kteří  chtějí  tento  soudní  proces  využít  k  právnímu  poražení  finanční  tyranie.

WILSON  NA  SVÉ  smrtelné  posteli  prohlásil:

Tato  událost  může  být  tím  nejšokujícím  a  nejvýznamnějším  okamžikem  v  historii  lidstva,  jakmile  se  skutečně  stane.  Vydláždí  cestu  pro  
Odhalení  mnoha  a  mnoha  skrytých  pravd.

Stali  jsme  se  jednou  z  nejhůře  ovládaných,  jednou  z  nejvíce  kontrolovaných  a  ovládaných  vlád  v  civilizovaném  světě.

Pokud  chcete  porozumět  historii  tohoto  soudního  sporu,  je  důležité  vědět,  kdo  vlastnil  historická  práva  na  asijské  zlato,  které  bylo  násilně  
zabaveno  a  uloženo  „do  zálohy“  u  BIS.

ŠOKUJÍCÍ,  SVĚT  TRANSFORMUJÍCÍ  ODHALENÍ

Velký  průmyslový  národ  je  ovládán  svým  úvěrovým  systémem.  Náš  kreditní  systém  je  koncentrovaný.  Růst  národa  a  všechny  naše  aktivity  
jsou  tedy  v  rukou  několika  mužů.

Za  svobodu.

Autor:  Woodrow  Wilson

Věřím,  že  Pentagon  a  138  národů,  které  je  podporují,  dělají  svou  práci  –  tím,  že  reagují  na  kolektivní  vůli  lidí.

Už  ne  vláda  svobodného  názoru,  už  ne  vláda  přesvědčení  a  hlasování  většiny,  ale  vláda  mínění  a  nátlaku  malé  skupiny  dominantních  mužů."

Kontaktovali  mě  Neil  Keenan  a  později  Keith  Scott  ve  snaze  objasnit  nedorozumění.  Poskytli  mi  neuvěřitelné  množství  
dokumentace,  včetně  fotografií,  k  legitimizaci  příběhu.

Datum:  1916

První  část  tohoto  vyšetřování  jsem  zahájil  rozhovorem  s  Benjaminem  Fulfordem,  který  telegrafoval  zveřejnění  tohoto  soudního  
sporu  více  než  rok,  než  k  němu  došlo.

Jakmile  jsem  si  přečetl  žalobu  s  Keenanem,  viděl  jsem,  že  je  velmi  složitý  –  ale  několik  drobných  věcí,  jako  například  citace  z  Wikipedie  za  
účelem  získání  popisu  Světového  ekonomického  fóra  v  Davosu,  mě  přimělo  zpochybnit  jeho  legitimitu.

(1856-1924)  28.  prezident  USA

INDONÉSSKÝ  PREZIDENT  SOEKARNO

Chtějí  pro  to  mít  plné,  otevřené  a  veřejné  ospravedlnění.  Udělal  jsem  maximum,  abych  jim  pomohl  připravit  cestu  k  dokončení  tohoto  
procesu...  a  zahájení  hromadného  zatýkání.

Keenan  mě  mimo  jiné  požádal,  abych  se  s  vámi  podělil  o  následující  citát,  protože  je  velmi  objevný.

"Jsem  velmi  nešťastný  muž.  Nevědomky  jsem  zničil  svou  zemi."

Zdroj:  Připsáno.  S  odkazem  na  podepsání  zákona  o  Federálních  rezervách  v  roce  1913.  S  největší  pravděpodobností  kompilace  2  citátů  z  
jeho  knihy  The  New  Freedom,  1916.
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Technicky  měl  být  Soekarno  zodpovědný  za  to,  kam  tyto  peníze  půjdou  a  jak  budou  vynaloženy.

Asijské  země  obdržely  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  výměnou  za  své  zlato.  Vedením  tohoto  fondu  byl  
pověřen  indonéský  prezident  Soekarno  jako  jejich  hlavní  signatář.
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Soekarno  byl  ve  své  době  docela  populární  mezinárodní  osobností  -  i  když  jeho  paměť  byla  z  velké  části  ztracena  v  
písku  času,  pravděpodobně  kvůli  potlačování  médií.
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http://lisnosetiawan.blogspot.com/2008/11/green-hilton-agreement-geneva-1963.html

V  roce  1963  bylo  zlato,  které  bylo  svěřeno  do  péče  prezidenta  Soekarna,  staženo  národy  –  aby  podpořily  vydávání  dalších  amerických  
dolarů,  aby  se  dále  usnadnil  mezinárodní  obchod.

V  roce  1963  Soekarno  stáhl  zlato  z  BIS  a  uzavřel  novou  dohodu  s  prezidentem  Johnem  F.  Kennedym,  která  se  začala  nazývat  Green  
Hilton  Memorial  Agreement.

Podle  dohody  podepsané  mezi  prezidentem  Soekarnem  a  prezidentem  Johnem  Kennedym  by  kontrola  nad  těmito  aktivy  automaticky  
postoupila  USA  po  pádu  prezidenta  Soekarna  z  moci.  K  tomu  došlo  v  roce  1967.

http://lisnosetiawan.blogspot.com/2008/11/green-hilton-agreement-geneva-1963.html

Jak  náš  úryvek  pokračuje,  dozvídáme  se  o  Exekutivním  nařízení  11110  –  což  mohlo  být  velmi  dobře  poslední  kapkou,  která  vedla  k  otevřené  
veřejné  vraždě  Johna  F.  Kennedyho.

Jak  roky  plynuly,  Soekarno  si  uvědomil,  že  sliby  Federálního  rezervního  systému  a  BIS...  sliby  o  mírovém  světě,  přebudované  humanitárními  
projekty  financovanými  ze  zlata  na  "zálohu"...  nebyly  dodrženy.

Zpočátku  to  bylo  řízeno  pod  arbitráží  Tripartitní  zlaté  komise  v  Haagu  -  podle  rozhodnutí  Mezinárodního  společenství  prostřednictvím  
jejich  vládních  zástupců  na  konferenci  Innsbruck/Schweitzer...  a  jeho  pozdějších  revizí.

VÝKONNÝ  PŘÍKAZ  11110  --  A  NÁSLEDKY

Dohoda  Green  Hilton

DOHODA  ZELENÁ  HILTONA

Potenciál  této  dohody  vedl  k  výkonnému  nařízení  11110,  vydanému  v  červenci  1963,  které  by  poskytlo  ministerstvu  financí  pravomoc  
vydávat  americké  dolary.  [To  by  samozřejmě  zničilo  Federální  rezervu.]

Podle  této  dohody  zahájil  Soekarno  (jako  držitel  mezinárodního  správce  zlata)  proces  přemístění  zlata,  které  bylo  dříve  svěřeno  
do  péče  indonéského  lidu,  zpět  do  bankovního  systému  –  aby  vytvořil  částečnou  podporu  pro  Americký  dolar.

Tento  článek  mi  poslal  Neil  Keenan  jako  vynikající  přehled  toho,  co  se  stalo.
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V  první  části  tohoto  vyšetřování,  zveřejněné  12.  prosince  2011,  bývalý  šéf  asijsko-pacifické  kanceláře  časopisu  Forbes  Benjamin  Fulford  diskutoval  

o  tom,  jak  tento  dlouhodobý  problém  konečně  dosáhl  bodu  zvratu  s  57-

I  když  se  jedná  o  zdánlivě  neškodný  dokument  ve  své  správné  a  úplné  interpretaci,  Dohoda  Green  Hilton  je  jednou  z  nejhlubších  dohod  

uzavřených  mezi  prezidenty  jakýchkoli  dvou  zemí  ve  dvacátém  století  –  a  s  největší  pravděpodobností  v  historii  světa.

138  NÁRODŮ  SE  DOHODLO  NA  VYTVOŘENÍ  NOVÉHO  SYSTÉMU  V  MONACKÝCH  DOHODÁCH

Aktiva  byla  umístěna  na  mezinárodní  kolaterálové  kombinované  účty,  které  tvoří  globální  dluhovou  facilitu.

Tato  aktiva  nejsou  majetkem  Spojených  států,  ale  centralizovaným  majetkem  pod  dohledem  centralizovaného  systému  –  k  použití,  jak  

je  nezávisle  považováno  za  lepší  pro  svět.

Během  dvou  týdnů  po  podepsání  dohody  Green  Hilton,  která  by  pak  umožnila  konsolidaci  EO  11110,  byl  Kennedy  zavražděn...  Po  Kennedyho  

smrti  nebyla  pravomoc  udělená  ministerstvu  financí  nikdy  převzata….

národní  aliance,  která  se  sešla  v  Monaku.

[To  je]  zvláště  tak,  protože  tato  dohoda  byla  uzavřena  mezi  prezidentem  Spojených  států  a  správcem  skrytého,  ale  spojeného  bohatství  světa.
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Společně  spojili  své  síly  v  boji  proti  finanční  tyranii  –  a  tento  soudní  spor  je  velmi  důležitou  součástí

odpovědi.

BF:  Potřebujeme  otevřenou  diskusi  se  spoustou  lidí.  Tato  diskuse  se  bude  konat  na  fóru  117  národů,  Monacké  dohody,  které  se  dohodly  
na  vytvoření  nového  finančního  systému.

WILCOCK:  Můžete  vysvětlit,  proč  vás  Soekarnův  synovec  pověřil  vymáháním  ukradených  aktiv  v  hodnotě  bilionu  dolarů?  [Poznámka:  
Splatná  hodnota  dluhopisů  ukradených  Danielem  Dal  Boscem  v  soudním  sporu  činí  bilion  dolarů.]

PROČ  VÁM  TO  BYLO  PŘEDÁNÍ?

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/995-lawsuit-end-tyranny

JAKÉ  JSOU  VAŠE  PŮSOBNOSTI?

KEENAN:  Proč  to  bylo  předáno  nám?  Dr.  Seno  nemládne  a  není  mu  dobře.

Nemyslím  globální  vládu.  Mám  na  mysli  společný  soubor  pravidel  pro  planetu,  kterou  všichni  sdílíme,  vzduch,  který  všichni  dýcháme,  
a  oceány,  které  všichni  používáme.  Ne  nějaká  centralizovaná  řídicí  síť  Nového  světového  řádu.  Dobře?

KEENAN:  Moje  pověření  v  této  záležitosti,  Davide,  jsou  jednoduché.  Stíhám  krádež  dluhopisů,  které  mi  svěřila  Dračí  rodina.

Potřebujeme  přimět  země  G5  a  jejich  satelitní  země  k  účasti  na  těchto  diskusích,  abychom  mohli  co  nejrychleji  přijít  s  novými  
globálními  strukturami,  které  nahradí  zkorumpované  a  prohnilé  OSN,  Světovou  banku,  BIS  a  MMF  něčím,  co  bude  reprezentativnější  lidí  na  
Zemi.

Jaké  jsou  vaše  přihlašovací  údaje?

MŮJ  ROZHOVOR  S  NEILEM  KEENANEM  A  KEITH  SCOTTEM

Edy  Seno  je  přítel  Keitha  Scotta  a  jeho  přátel.  Jak  možná  víte,  nebylo  snadné  získat  správu  těchto  aktiv  –  vůbec  ne.

Tato  aliance  se  od  té  doby  v  následujících  měsících  rozrostla  na  117,  122  a  nyní  138  národů.  Zahrnuje  téměř  všechny  největší  země  světa  
mimo  západní  elity  G5  –  konkrétně  USA,  Spojené  království,  Itálii,  Německo  a  Francii.

DW:  Rozhodně!

Edy  Seno  z  Soekarno  Trust  nám  podepsal  Soekarno  Trust,  protože  věří,  že  bychom  mohli  mít  úspěch  při  znovuzískání  toho,  co  jim  
právem  patří.

Ty  biliony  dolarů  neměly  nic  společného  s  Dr.  Seno,  který  má  na  starosti  Soekarno  Trust.  Soekarno  Trust  byl  předán  Keithu  Scottovi,  mně  
a  jednomu  dalšímu  (nejlépe  ho  prozatím  nechat  být).

proces.

Poté,  co  jsem  udělal  rozhovor  s  Fulfordem  a  poskytl  podrobnou,  ale  chybnou  kritiku  soudního  sporu,  mě  Neil  Keenan  a  Keith  Scott  
kontaktovali.  Chtěl  jsem  se  dostat  na  konec  příběhu.  Měl  jsem  mnoho  otázek.  Žádné  z  nich  jsem  necenzuroval

Jejich  odpovědi  mi  připadaly  fascinující  a  dramaticky  to  zvýšilo  mé  chápání  základních  problémů.  Slouží  také  jako  jejich  první  veřejná  
prezentace  písemných  prohlášení  od  zveřejnění  samotné  žaloby.

Dr.  Edy  Seno  mě  nepověřil  vymáháním  aktiv  ve  výši  bilionu  dolarů.  Tato  aktiva  mi  byla  svěřena  Dračí  rodinou  a  já  jsem  měl  povinnost  mít  nad  
nimi  kontrolu  –  neztratit  je.
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Je  unavený  a  uvědomuje  si,  že  to,  co  dluží  jeho  lidem,  nebude  nikdy  dosaženo  bez  soudního  sporu.  Jeho  sny  o  rozvoji  Indonésie  se  s  
přibývajícím  věkem  vytrácejí  –  a  chce  to  vidět  během  svého  života.

Naposledy  tam  byla  rodina  Dupontových  z  Montrealu  s  několika  velmi  mocnými  lidmi,  kteří  se  snažili  přesvědčit  Suhartos,  aby  jim  dali  Kódy  
-  ale  nic  nedostali.

Začalo  to  hned  od  začátku  a  pokračuje  to  dodnes.  Ti  samí  lidé  vytvořili  naši  finanční  krizi.

KEENAN:  Z  tohoto  důvodu  a  skutečnosti,  že  lidé  velmi  blízcí  Keithu  Scottovi  mu  radili,  že  bychom  mu  mohli  pomoci,  Keith  poslouchal  -  a  
přišel,  aby  pomohl.  Ve  snaze  zlepšit  indonéský  los  neváhal.

už  mnoho  let.

Knihy  a  kódy  odhalí  přímé  krádeže,  ke  kterým  došlo  v  minulosti  na  účtech,  a  odhalí  zloděje  –  ale  naším  skutečným  důvodem,  proč  to  
potřebujeme,  bylo  ověřit  ukradené  dluhopisy.

Soekarno  M1,  jak  byl  jmenován  národy  světa,  nikdy  nedostal  ani  jeden  cent.  Proč?  Kvůli  rabování,  které  probíhá  v  západním  světě!

KEITH  SCOTT  SE  PŘEDSTAVIL,  aby  pomohl  –  A  VYSTAVIL  „ČERNÉ  OBRAZOVKY“

MMF,  Světová  banka,  BIS  a  mnoho  federálních  bank,  Sarkozy,  Blair,  Bushes  a  mnoho  dalších  je  neustále  nezákonně  používaly.

VŠICHNI  SOUTĚŽÍ  O  PROSTŘEDKY

Tyto  knihy  a  kodexy  jsou  v  současné  době  na  několika  místech  po  celém  světě  –  a  v  případě  potřeby  budou  otevřeny.

Toto  je  krize  způsobená  lidmi  a  oni  jdou  ze  všech  sil,  aby  vytvořili  svět  ke  svému  obrazu.  Věří,  že  jsou  ti  vyvolení!

Takto  jsme  získali  kopie  Knihy  kódů  a  Maklumat/Ledgers  atd…  tajné  kódy  k  černým  obrazovkám,  které  Federální  rezervní  systém  a  BIS  
používají  k  tisku  peněz  ze  vzduchu.

Pokusili  se  obejít  Dr.  Seno  a  Soekarnovu  důvěru  tím,  že  se  obrátili  přímo  na  indonéskou  vládu  --

Pokud  by  byly  tyto  knihy  otevřeny,  Black  Screens  je  budou  následovat  -  a  bude  tam  dlouhá  řada  velmi  mocných  lidí  mířících  do  vězení.

Seno  byl  dědicem  uvedených  zajišťovacích  účtů,  jak  zdůrazňuje  vůle  prezidenta  Soekarna,  po  mnoho  let  –  a  pro  Indonéský  lid  neviděl  
ani  jeden  cent.

KEENAN:  Nemohou  popřít  skutečnost,  že  Dr.  Seno  je  dědicem  této  důvěry,  jak  je  uvedeno  v  dokumentech  a  dokonce  i  prohlášeních  UBS  
-  ale  nedají  Indonésanům  ani  cent.

Nejsou  pouze  pro  obchodní  účely  k  ověření  určitých  finančních  nástrojů,  ale  jsou  také  nejlepší  formou  zabezpečení  pro  všechny  
zúčastněné.

KEENAN:  Naším  cílem  není  dávat  lidi  do  vězení.  Chceme  jen  dát  věci  do  pořádku,  aby  účty  mohly  a  fungovaly  správně  pro  všechny  –  
nejen  pro  pár  vyvolených,  kteří  z  účtů  kradli  příliš  mnoho.

Neustále  dostává  čtvrtletní  zprávy  od  UBS,  dokládající  účty  a  to,  co  dluží  Trustu  -  ale  přestože  má  pověření  držení  Trustu,  nebyla  
provedena  žádná  platba.

s  nadějí,  že  najdou  způsob,  jak  eliminovat  potřebu  této  Důvěry.  Byl  to  nesplnitelný  úkol.

Seno  se  na  nás  obrátil  právě  proto,  že  jsme  velmi  vytrvalí  ve  svých  výpravách,  abychom  vrátili  to,  co  patří  Dračí  rodině.

CHCEME  VŠECHNO  UVÁDĚT
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KEENAN:  Slyšel  jsem  tolik  o  tom,  jak  se  budou  bránit  tvrzením,  že  dluhopisy  nejsou  skutečné,  takže  jsem  musel  pracovat  na  tom,  
abych  dokázal,  že  se  mýlí.  Ponořil  jsem  se  do  světa,  o  kterém  jsem  ani  nevěděl,  že  existuje.

Teď  je  máme.  Poslal  jsem  je  do  6  různých  směrů  na  Západ  a  Scott  je  poslal  na  Východ.

Dostali  jsme  mnoho  informací  od  různých  skupin,  že  jsou  skutečné,  ale  od  FEDS  jsme  neměli  nic,  co  by  to  jako  takové  uvedlo  (FRB).

V  tu  chvíli  bude  do  vězení  směřovat  dlouhá  řada  velmi  mocných  lidí  –  jak  jsem  již  řekl.

To  pak  bylo  větší,  než  jsem  si  kdy  představoval.  Byl  to  thriller  o  Jamesi  Bondovi,  Davide  -  a  jediný  James  Bond,  kterého  znám,  žije  v  
Kalifornii.  Zdá  se,  že  on  je  slámou,  která  hýbe  mnoha  nápoji  po  celém  světě.

Díky  bohu,  že  to  Keith  Scott  dokázal  vyřešit  se  svými  drahými  asijskými  přáteli.  Knihy  a  Černá  obrazovka  a  dokonce  i  Dohoda  Green  

Hilton  jasně  potvrzují  ukradené  dluhopisy.

Kdybychom  sami  sobě  nemohli  dokázat,  že  vazby  jsou  autentické,  kde  bychom  pak  byli?

jsou  připravena  opatření  pro  otevření  těchto  knih...  a  následování  Černých  obrazovek.

Dr.  Seno  nám  svěřil  účty  -  viděl,  jak  řekl,  že  to  bylo  poprvé  v  životě,  co  viděl  někoho  zaujmout  stanovisko.

Nezbylo  nám  nic  jiného,  než  kopat  hlouběji  a  hlouběji,  což  nás  přivádělo  dál  a  dál  do  této  velké  temné  finanční  díry.

Použijeme  je  pouze  v  případě,  že  potřebujeme  ověřit  Dluhopisy.  Máme  mnoho  dokumentů,  že  dluhopisy  jsou  dobré,  ale  neriskujeme.

Kdyby  stáli  pevně  a  nepomohli  nám,  pak  bychom  byli  ztraceni  --  a  krádež  by  byla  dokonána.

Naším  cílem  opět  není  dostat  lidi  do  vězení,  ale  jen  dát  věci  do  pořádku  –  aby  účty  mohly  a  budou  správně  fungovat.

POSLALI  JSME  JE  DO  BEZPEČNÉHO  UCHOVÁVÁNÍ

KEENAN:  My,  právník  Mulligan,  Scott  a  další  jsme  neustále  viděli,  že  FED  z  vás  dobrovolně  vytáhne  koberec,  když  jim  dáte  šanci.  
Navzdory  skutečnosti,  že  mi  vyhovuje  zapojení  FEDů  do  této  záležitosti,  člověk  nemůže  být  nikdy  příliš  bezpečný.

MŮŽEME  DOKÁZAT,  ŽE  JSOU  DLUHOPISY  AUTENTICKÉ?

Nebylo  to  děsivé  -  bylo  to  matoucí.  Jak  zdůvodníme  dluhopisy?

TOHLE  SE  STALO  VĚTŠÍ,  NEŽ  SI  KDY  PŘEDSTAVIL

Nikdy  to  nebyl  původní  záměr,  ale  po  stopách  Alice  jsem  chodil  ode  dveří  ke  dveřím.  Zjistil  jsem,  že  celý  svět  byl  nelegálně  používán  
určitými  skupinami  pomocí  účtů  kontrolovaných  Soekarno  Trust.

Připadal  jsem  si  jako  Alenka,  která  spadla  do  říše  divů  –  i  když  jsem  se  ve  skutečnosti  zpočátku  obával,  co  je  to  zajišťovací  účet.  
Vůbec  sem  netušil!  Díky  bohu  za  Scotta,  který  mi  nakonec  dal  znalosti,  které  o  nich  mám  dnes.

KEENAN:  Mnozí  po  těchto  knihách  usilovali,  protože  odhalují  světové  globální  účty,  ale  ve  skutečnosti  dělají  mnohem  víc  než  toto.

Pokud  by  se  někomu,  kdo  je  zapojen  do  tohoto  případu,  něco  stalo,  opakuji  -  a  to  včetně  vás,  Davida  nebo  Bena  Fulforda  -

Uzavřeli  jsme  smlouvu  za  předpokladu,  že  budeme  pokračovat  v  našem  boji  za  to,  aby  nám  byly  ukradené  finanční  nástroje  
vráceny  –  a  budeme  bojovat  i  za  to,  co  dlužíme  Soekarno  Trust.
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WILCOCK:  Viděl  jste  osobně  nějaké  „mimoobchodní“  asijské  zlato,  o  kterém  se  Fulford  a  další  zmiňují,  a  můžete  potvrdit,  že  skutečně  
existuje?

Tento  cíl  byl  stanoven  ještě  předtím,  než  byly  dluhopisy  ukradeny.

Bunkry,  čluny  a  tunely  existují  a  Al  Goreův  synovec  Bruce  je  tam  v  tuto  chvíli  a  snaží  se  na  tom  pracovat.  Lidé  si  myslí,  že  nejsou  
registrovaní,  ale  jsou.  Vše  je  součástí  globálních  účtů  a  je  registrováno.

Od  té  doby  se  nás  tam  snažil  obejít  i  se  svými  kumpány  -  pokoušel  se  je  přimět,  aby  s  ním  spolupracovali  se  Svobodnou  energií.

KEENAN:  William  Mulligan  je  jedním  z  nejlepších  právníků  ve  Spojených  státech  a  pochází  z  dlouhé  řady  profesionálních  právníků.

Pošlu  Vám  fotografii  jednoho  ze  skladů.  Je  to  v  Thajsku.

KEENAN:  Ve  skutečnosti  tam  byl  se  mnou  skutečný  zloděj  Daniel  Dal  Bosco  v  továrně,  kde  se  tyto  technologie  vyvíjely.

Možná  není  na  titulních  stránkách  novin,  ale  zase  není  Chazar  [Ilumináti].  Noviny  krmí  své,  ale  nikdy  ne  naše.

POKUD  VYHRAJETE  SOUDNÍ  SÚD,  CO  MÁTE  V  HODNOCENÍ  UDĚLAT?

Zničil  sám  sebe,  pokud  mohu  soudit  -  a  jeho  prohlášení,  že  vzal  dluhopisy  jen  proto,  aby  mohly  být  vráceny  jejich  právoplatným  
vlastníkům,  není  v  pořádku,  protože  právoplatnými  vlastníky  je  Dračí  rodina.

Dokonce  i  zlato  v  kopcích  na  Filipínách  je  registrováno.  Japonci  vše  zaregistrovali.  To  vše  je  v  dohodě  Garuda  Green  Hilton.

Moji  přátelé  vědí  vše  o  panu  Dal  Boscovi,  takže  jeho  volání  lidem,  jako  je  pan  Santi  a  další,  padá  na  nulu.

KEENAN:  V  tuto  chvíli  neexistuje  žádné  urovnání  a  není  důvod  si  to  myslet,  dokud  se  to  skutečně  nestane  -  ale  mám  smluvní  závazky,  
které  nemohu  nikomu  prozradit.

To  je  kromě  100  milionů  USD,  které  mi  nabídli,  abych  odešel  (toto  mělo  být  rozděleno  s  Dal  Boscem).

VIDĚLI  JSTE  SÁM  NĚJAKÉ  ZE  ZLATA?

WILCOCK:  Co  hodláte  udělat  s  touto  dohodou,  měli  byste  být  skutečně  placeni  jako  signatáři  Kuomintang /  Dragon  Family?

Dal  Bosco  a  OITC/David  Sale  a  Ray  Dam  se  je  neúspěšně  pokusili  umístit  do  obchodu  v  květnu  2010.

WILCOCK:  Bylo  vašemu  právnímu  zástupci  Williamu  Mulliganovi  ukázáno  věrné,  nepopiratelný  důkaz,  že  jde  o  věrohodný  soudní  
proces?  Můžete  nám  něco  z  toho  popsat  obecně?

KEENAN:  Můj  spolupracovník  Keith  to  viděl.  Není  mimo  trh,  ale  v  účetní  knize  -  jen  o  tom  lidé  nevědí.

Mohu  mluvit  jen  za  sebe  a  za  to,  co  udělám  s  tím,  co  obdržím  –  a  to  je  rozvoj  volné  energie  a  nových  technologií.

DANIEL  DAL  BOSCO  SE  POKUSIL  UKRÁTIT  DLUHOPISY

VIDĚL  VÁŠ  ZÁSTUPCE  DŮKAZ,  ŽE  SE  JEDNÁ  O  DŮVĚRYHODNOU  ŽALU?
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V  mých  očích  si  vysloužil  přezdívku  Divoký  Bill,  když  jsem  viděl,  jak  vychází  se  zbraněmi  -  přesně  tak,  jak  to  mám  rád.

KEENAN:  Firma  samotná  existuje  již  více  než  100  let  (myslím)  a  byla  nápomocná  při  velkém  rozvoji  v  NY.

CO  TAK  DLOUHO  trvalo?

náš  kurz.

Keith  Scott  také  pracoval  mnoho,  mnoho  hodin,  aby  to  udělal  správně.  Byl  v  jiném  světě  než  ten  můj,  který  obsahoval  poklady  informací  
–  jako  skutečné  pohřbené  Poklady.  Byl  to  svět  temnoty,  který  průměrný  člověk  jako  já  nevěděl.

WILCOCK:  Přibližně  kolik  hodin  nebo  dní  vašemu  týmu  trvalo  připravit  tento  rozsáhlý,  111stránkový  právní  dokument?

Teď,  když  udělal  skok  do  této  říše  divů  financování  jako  já,  mě  často  naštval  -  ale  předtím,  než  uvedl  své  jméno  na  stížnost,  se  ujistil,  že  
vše  je  podloženo  důkazy  a  fakty.

Jeho  asistent  Justin  také  není  žádný  troškař  a  neustále  věci  kontroloval,  abychom  se  ujistili,  že  jsme  nezabloudili

JAK  DLOUHO  VÁM  TRVALO  PŘÍPRAVA  TOHOTO  PRÁVNÍHO  DOKUMENTU?

Tolik  lidí  se  ptalo,  kdy  bude  podána?  Vůbec  sem  netušil.  Pokaždé,  když  jsme  se  přiblížili,  zdá  se,  že  jsme  se  dostali  dále.  Nové  
informace  přicházely  často  a  neodpovídaly  tomu,  co  jsme  již  měli.

Jsou  si  jisti ,  že  to  nemůže  být  občanskoprávní  žaloba  –  a  že  dáváme  to,  co  jsme  rozdali  v  rámci  strategie?

KEENAN:  To  čekání  mě  přivedlo  k  šílenství,  a  to  je  to,  co  nám  trvalo  tak  dlouho  -  ale  nakonec  to  byla  správná  věc.

Četl  jsem,  kde  právníci  uvedli,  že  to  nemůže  být  občanskoprávní  žaloba,  protože  příliš  mnoho  bylo  prozrazeno  příliš  rychle.

KEENAN:  Strávil  jsem  20  hodin  denně  od  června  2010,  dokud  nebyla  podána.  Díval  jsem  se  pod  každý  kámen  a  doufal,  že  něco  najdu.  
Ani  jeden  okamžik  z  toho  nebyl  snadný.

Trvalo  to  mnohem  déle,  než  jsem  si  přál,  ale  neměl  jsem  na  výběr,  jestli  v  tom  budu  pokračovat.  Dovedu  si  představit,  že  tolik  doufalo,  že  to  
nechám  být.

Nebo  v  podstatě  může  být  právník  Bill  Mulligan  právě  o  tolik  ostřejší,  než  by  si  ho  kdy  dokázali  představit.

Možná  jste  o  něm  ještě  neslyšeli,  ale  to  neznamená,  že  tam  nebyl  –  v  tichosti  šel  po  svých  vítězných  cestách.

Takže  by  to  bylo  zpátky  na  rýsovací  prkno.  Všechno  se  muselo  shodovat  -  a  my  jsme  museli  mít  důkazy,  abychom  podpořili  vše,  co  
jsme  tvrdili.

Co  když  je  to  všechno,  co  máme,  a  střílíme  mateřídoušku?

Bylo  skvělé,  že  na  mě  Bill  křičel,  ať  zůstanu  online  a  nešílím  po  padouších.  což  jsem  vždycky  dělal.  Byl  to  Bill,  kdo  pochopil,  co  je  třeba  
udělat  a  jak  to  udělat.

Na  druhé  straně  jsem  ho  viděl  vášnivě  jednat  s  lidmi.  Je  jedním  z  mála,  kdo  se  může  s  takovým  případem  vypořádat.

ŘEKNĚTE  NÁM  VÍCE  O  BILLU  MULLIGANOVI

Billův  otec  je  dobrým  příkladem  jeho  původu:  děkan  Fordhamské  právnické  fakulty  a  federální  soudce  v  jižním  okrese  NY.  Pochází  z  dobré  
dlouhé  řady  soudních  sporů  a  profesionálů.

Je  to  chytrý  muž.  Věříte,  že  inteligentní  muž  by  si  nenechal  to  nejlepší  na  konec?  Rozhodnutí,  rozhodnutí!!!!
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Jediným  problémem  bylo,  že  abychom  potvrdili  vazby,  musíme  otevřít  knihy  a  obrazovky.  Když  to  uděláme,  může  se  rozpoutat  peklo  –  protože  

odhalí  jména  a  záznamy  těch,  kteří  účty  nelegálně  používali.

Zdá  se,  že  to  trvalo  věčnost  a  já  jsem  usnul  na  pohovce  -  nechtěl  jsem  každou  ráno  budit  svou  ženu.  Bylo  to  hrozné  a  už  to  nechci  nikdy  opakovat.

KOLIK  NÁVRHŮ?

WILCOCK:  Nemohou  to  obžalovaní  jednoduše  „upustit“  díky  zkorumpovaným  soudcům,  výpadku  médií  a/nebo  nedostatku  řádné  judikatury,  která  by  

náležitě  zvládla  tak  rozsáhlý  mezinárodní  skandál?

KEENAN:  Benjamin  se  dokonce  osobně  účastnil.  Jak  uvedl,  chtěl  sám  vědět,  co  se  děje.

Dokonce  odletěl  do  Itálie,  aby  se  setkal  se  zednářskou  lóží  P2  –  jen  aby  zjistil,  že  italská  finanční  policie  mu  řekla,  že  dluhopisy  jsou  skutečné,  ale  mně  
byly  ukradeny.

Mysleli  jsme  si,  že  se  při  mnoha  příležitostech  blížíme  k  podání  stížnosti,  jen  abychom  zjistili,  že  máme  více  informací,  které  jsou  v  rozporu  s  

tím,  co  jsme  měli.  Museli  jsme  se  vrátit  a  udělat  to  znovu  a  znovu  a  znovu.

NEDOKÁŽOU  TO  OBALOVANÍ  JEN  "DEJÍT  PRYČ?"

Případ  přímo  vyšetřoval  rozhovorem  s  Dal  Boscem.

Musíte  pochopit,  že  to  není  jen  stížnost,  jak  někteří  říkali  -  je  to  VELMI  dobře  promyšlená  stížnost  a  existuje  způsob,  jak  naše  šílenství.  Bill  

je  tak  chytrý!!!!

Věřím,  že  tento  případ  je  dědictvím  soudce.  Pochopitelně,  jeden  by  si  myslel,  že  na  to  mají  vliv  --

KEENAN:  Myslím,  že  Bill  řekl,  že  udělal  18  návrhů  stížnosti,  než  se  konečně  cítil  dostatečně  pohodlně  na  to,  aby  tam  uvedl  své  jméno.

KEENAN:  Jsem  si  jistý,  že  se  může  stát  spousta  věcí,  ale  federální  soudci  jsou  obvykle  velmi  hrdí  na  to,  kým  jsou  a  co  dělají.

Keith  Scott  to  s  jeho  pomocí  vytlačil  přes  kopec.  Není  možné,  aby  někdo  tam  venku  rozuměl  účtům  zajištění  jako  on.

Co  se  týče  výpadku  médií,  není  to  to,  co  se  teď  děje?

Když  nám  Dr.  Seno  6.  listopadu  2011  předal  práva  na  Soekarno  Trust  spolu  s  Knihami,  mohl  jsem  se  konečně  posadit  a  odpočívat,  jakmile  

jsem  viděl,  že  to  potvrdilo  vazby.  18  nebo  19  měsíců  neustálého  pronásledování  konečně  skončilo.

Když  jsme  už  neviděli,  co  bychom  mohli  získat,  a  věděli  jsme,  že  to  všechno  můžeme  ověřit,  pokud  to  bude  nutné  –  (to  souvisí  i  s  dohodami  Garuda  

Green  Hilton  Agreements)  –  tehdy  to  Bill  podal.

ale  k  tomu,  aby  se  to  stalo,  stačí  jeden  dobrý  soudce.  Nejsou  všichni  zkorumpovaní.

JAK  SE  ZÚČASTNIL  BENJAMIN  FULFORD?

Bill  Mulligan  pracoval  tolik  hodin,  že  vám  to  nemůžu  říct.

Keith  má  takový  vrozený  cit  pro  bankovnictví  a  čísla  a  zdá  se,  že  má  magický  zvrat,  díky  kterému  věci  fungují.  Bez  Scotta  by  nebyla  Indonésie.  

Byl  to  on,  kdo  mi  znovu  přinesl  to,  co  bylo  potřeba,  aby  to  bylo  připraveno  k  podání.

Tohle  všechno  musí  někdy  skončit  -  nebo  skončit  a  znovu  se  narodit  správným  způsobem.

Bez  pomoci  Benjamina  Fulforda  bych  nikdy  nebyl  schopen  tyto  lidi  napumpovat  pro  informace.
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NOVINKA  PŘIPOJENÍ  MLÝNU

KEENAN:  Generální  tajemník  OSN  Ban  Ki  Moon  mi  také  nikdy  nenabídl  100  milionů  dolarů,  jak  náhodou  prohlásil  Fulford.

Neustále  jsem  se  choval  hloupě,  abych  ho  rozzuřil.  Muž  stále  odpovídal,  tak  jsem  dál  tlačila.  Nakonec  vybuchl  a  nechal  to  všechno  ven  -  aby  mi  

ukázal,  že  mě  o  jednoho  zlepšil.

KNIHA  KÓDŮ  JE  K  DISPOZICI,  ALE  NEVIDĚLA  JI  WILCOCK  ANI  FULFORD

To  oni  jsou  zodpovědní  za  to,  že  dostali  tolik  lidí  na  nervy.  Kdyby  dluhopisy  neukradli,  nikdy  by  se  to  nestalo.

Konečně,  pokud  bude  případ  někdy  zamítnut,  existuje  mnoho  možností.  Pochybuji,  že  se  to  někdy  stane,  když  vidím  
důležitost  toho  pro  USA….

Bylo  to  na  RMN,  kde  Sale  přiznal  vinu.

Bruno  je  další  člověk,  se  kterým  jsem  nikdy  nemluvil,  ale  mnozí  jiní  ano.

Otevřeli  dveře,  protože  věděli,  že  házejí  ostatním  do  cesty  -  ale  frivolně  pokračovali,  aniž  by  přemýšleli  o  následcích.  Nikdy  jsem  neměl  v  plánu,  

aby  se  něco  z  toho  stalo.

TISÍCE  BILIONŮ

Kromě  lidí,  kterým  jsme  poslali  Knihu  kódů,  jiní  od  nás  nemají.

V  tu  chvíli  jsem  utichl.  Měl  jsem  ho.  Nebylo  třeba  dalšího  objevování  -  právě  přiznal  svou  vinu.

KEENAN:  Na  plné  moci  z  Indonésie  jsou  tři  jména:  Scottovo,  moje  a  jedno  další,  které  z  bezpečnostních  důvodů  nechce  být  jmenováno.

Jsem  si  jistý,  že  Keith  Scott  by  řekl  totéž.

Knihy  jsou  v  dobrých  rukou,  a  pokud  je  budeme  potřebovat,  budou  k  dispozici.

Poté  se  pokusili  Benjamina  zabít  otrávením.  Díky  bohu,  že  se  odtamtud  dostal  včas.

KEENAN:  Když  už  mluvíme  o  Benjaminovi,  při  vší  úctě  je  třeba  poznamenat,  že  371  bilionů  není  celá  částka  obsažená  na  účtech  zajištění.  Ani  
zdaleka.  Jsou  to  tisíce  bilionů!

Myslím,  že  se  Benjamin  dostal  do  problémů,  když  tvrdil,  že  je  má,  i  když  ve  skutečnosti  má  pár  stránek  podobných  tomu,  
co  máš  ty,  Davide.

KEENAN:  To  vše  se  stalo  kvůli  Dal  Boscovi,  Sale,  Dam  a  OITC  –  Úřadu  pro  mezinárodní  kontrolu  pokladny,  který  pomáhal  spravovat  

kolaterálové  účty  bez  oficiální  charty  OSN  –  ačkoli  oni  tvrdí,  že  ji  mají.

KEENAN:  Dokonce  i  Hobie  v  RMN  (Rumor  Mill  News)  mi  v  tom  dal  velkou  ruku.  Vidím,  že  jsem  nebyl  sám  --  a  nemohl  bych  to  dostat  bez  přispění  

všech.

GIANCARLO  BRUNO  NABÍDLO  100  MILIONŮ  DOLARŮ  –  NE  GENERÁLNÍHO  TAJEMNÍKA  OSN  BAN  KI-MOON

Osoba,  jejíž  jméno  mám,  je  Dal  Boscův  kamarád  Giancarlo  Bruno  ze  Světového  ekonomického  fóra  –  jak  je  uvedeno  v  žalobě.

KDYBY  DLUHOPISY  NEBYLY  KRADENY,  NIC  Z  TOHOTO  BY  SE  NESTALO
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WILCOCK:  Jsou  mainstreamová  média  stejně  vinna,  když  o  tom  neinformují,  když  je  to  nyní  potvrzená  právní  stížnost  podaná  u  soudce  
Holwella  u  soudu  jižního  okresu  v  New  Yorku  jako  11-civ-8500?

KEENAN:  Toto  je  pozdější  záležitost  k  diskusi  -  ne  zvlášť  pro  soudní  proces.  Nyní  je  to  až  138  národů!

Věřím  však,  že  to  média  konečně  zachytí  –  a  začnou  lidem  osvětlovat,  co  se  děje  všude  kolem,  a  nejen  tento  případ.  Pro  začátek  
potřebujeme  opět  jen  jeden.

Všichni  jsme  byli  dostatečně  potrestáni  -  ale  pamatujte,  že  v  zemi  slepých  je  králem  jednooký  muž.

Nic  tam  není  -  tak  mi  řekněte,  co  se  stalo.  Proč  jsou  rozsudky  vynášeny,  když  neexistuje  případ?

Přečtěte  si  stížnost,  kterou  jsme  podali  na  Chiasso,  a  můžete  se  dostat  do  podrobností  o  tom,  co  se  stalo.

Ve  všem  mají  ruce.  Doslova  ovládají  svět.

spát.

Tohle  je  zatracený  příběh  --  a  odhaluje  Itálii.  Zde  také  skončily  mně  svěřené  dluhopisy  a  kde  jsou  nyní.

Když  začnou  tisknout  skutečnou  pravdu,  věřím,  že  dojde  ke  změně.  Do  té  doby  jde  jen  o  to  uvést  věci  správně  na  místo  –  včetně  
této  žaloby.

KEENAN:  Skutečným  klíčem  je  to,  co  se  stalo  v  Chiasso  -  a  důsledky,  které  to  způsobilo.

KEENAN:  Dohoda  z  Bretton  Woods  byla  vytvořením  systému  nekrytých  měn  –  a  metod  řízení  a  kontroly  nad  světem  bankovnictví.

Existují  vydavatelé  s  Principy,  kteří  nechtějí  vidět,  jak  se  svět  zhroutí  rukou  několika  málo  lidí.

SKUTEČNÝ  KLÍČ  JE  TO,  CO  SE  STALO  V  CHIASSO

SMLOUVA  BRETTON  WOODS

ZNÁTE  NĚJAKÉ  ZNALOSTI  MONACKÝCH  DOHOD?

V  žádné  z  jejich  databází  není  žádná  zmínka  o  takovém  zatčení,  stížnosti  nebo  soudním  rozhodnutí  –  ale  existuje  Ital  jménem  Alessandro  
Santi,  který  dostal  16  měsíců  podmínku.

JSOU  HLAVNÍ  MÉDIA  VINY,  KDYŽ  TENTO  PŘÍBĚH  NEVYZVEDNU?

Očekávejte,  že  se  to  bude  pomalu  obracet  –  protože  odhalujeme  mnoho  z  toho,  co  považují  za  posvátné.  Pamatujte  –  ovládají  
samotný  mediální  průmysl.  Podívejte  se,  co  se  právě  stalo  s  poločasovou  show  Super  Bowl.

Yamaguchi  a  Watanabe  byli  zadrženi  se  134,5  miliardami  dolarů  v  dluhopisech  v  Chiasso,  Itálie.  Italové  pak  využili  zadržování  Yamaguchiho  
a  Watanabeho  v  Chiasso  ke  krádeži  těchto  dluhopisů/bankovek.

Šéf  Finanční  policie  prověřil  všechny  3  databáze  a  nic  nenašel.  Je  také  spojkou  z  Itálie  do  Interpolu,  takže  ani  žádné  tajné  záznamy.

KEENAN:  Tuto  odpověď  nechávám  na  tobě,  Davide.  Víte  lépe  než  já,  že  je  možné,  že  ti,  kdo  řídí  bankovní  kabalu,  půjdou  do  práce  
a  dokážou  dokonce  potlačit  inkoust,  který  tiskne  zprávy  nebo  noviny.

WILCOCK:  Máte  nějaké  přímé  znalosti  o  Monackých  dohodách,  údajném  setkání  57  národů  u  pobřeží  Monaka,  o  kterém  se  široce  
zmiňuje  Fulford,  a  jak  se  tyto  diskuse  promítají  do  této  hádanky?

Mohu  říci,  že  jakmile  uslyšíte  jejich  jména  nahlas,  uvědomíte  si,  že  je  to  probuzení  z  dlouhého

Yamaguchi  a  Watanabe  obdrželi  3  roky  trestu  –  v  nepřítomnosti.
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Bretton  Woods  nemá  nic  společného  s  aktivy,  ale  je  vytvořením  bankovního  systému,  který  existoval  od  roku  1945  a  trval  až  do  70.  let.

Toto  množství  zlata  bylo  poté  značně  navýšeno,  aby  zahrnovalo  veškeré  zlato  a  aktiva  v  hodnotě  zlata  podle  Combined  Garuda  Hilton  Memorial  

Agreement  v  Jakartě.

WILCOCK:  Jeden  z  mnoha  dokumentů,  které  jste  mi  poslal,  je  od  Výboru  300  s  názvem  Osvědčení  o  ukončení  platnosti  identického  kódu.  
Prezident  Ferdinand  Marcos  je  v  dokumentu  jmenován  jako  držitel  „zlato,  stříbra,  platiny  a  dalších  vzácných  předmětů“.

KEENAN:  Green  Hilton  Memorial  Agreement  v  Ženevě  byla  dohoda  mezi  prezidentem  Johnem  F.

PÍSEMNÁ  POZVÁNKA  NEILA  KEENANA  KEITHOVI

DOHODA  ZELENÁ  HILTONA

A  CO  VÝBOR  300  DOKUMENTŮ?

KEENAN:  Keithe,  jsi  ten  nejskvělejší  člověk,  pokud  jde  o  Filipíny  a  zajišťovací  účty  atd.  Víš  toho  víc  než  kdokoli,  koho  znám,  a  David  Wilcock  si  

přeje  udělat  kompletní  referát.

Proces  dohody  začal  v  roce  1961  a  pokračoval  až  k  dohodě  v  roce  1963.

Dokument  také  uvádí,  že  finančním  záměrem  je  „Humanitární  a  národní  rozvojový  program“.  Depozitní  instituce  je  uvedena  jako  „Všechny  

finanční  instituce  výboru  300“  a  oficiální  umístění  je  uvedeno  jako  „Přísně  tajné  a  celosvětově“.

Kennedy  a  přidělený  vlastník-kontrolor  International  Collateral  Combined  Accounts,  prezident  Soekarno  z  Indonésie  -  nad  aktivy  

převáděnými  do  Spojených  států.

Dokument  odhaluje,  že  toto  zlato  je  drženo  v  „horských  a  podmořských  oblastech  Filipínských  ostrovů“  a  pozice  je  „nehybná  a  omezená“.

Podle  této  dohody  bylo  po  pádu  prezidenta  Soekarna  přiděleno  obrovské  množství  zlata  pod  kontrolu  Spojených  států  amerických.

Musíte  vědět,  že  královna  Alžběta  je  hlavou  Výboru  300  –  a  oni  věří,  že  je  jejich  povinností  ovládat  svět!  Jaká  hromada  prasátek,  co?

Vytvořila  Mezinárodní  měnový  fond  a  Banku  pro  obnovu  –  nyní  známou  jako  Světová  banka.

Po  smrti  prezidenta  Kennedyho  prezident  Lyndon  Johnson  upravil  EO11110  a  jednostranně  převedl  úkol  na  Federální  rezervní  systém.

KEENAN:  Davide,  člověk,  se  kterým  si  potřebuješ  promluvit  o  zlatě,  je  Keith.  Posílám  mu  kopii  této  komunikace,  takže  ví,  že  zde  potřebujete  

jeho  pomoc.

Tato  jedna  čtvereční  míle  v  Londýně  je  bankovním  ústředím  Rothschild  Empire.  Vytvářejí  pravidla  a  porušují  pravidla  –  a  pokud  jde  o  ně,  s  tím  

nemůžete  nic  dělat.

V  této  době  byl  koncept  bank  krást  z  národních  pokladen  prosazován  prostřednictvím  procesu  známého  asekuritizace.

Dohoda  byla  uzavřena  až  v  roce  1967,  kdy  Soekarno  padl  od  moci.

Tato  dohoda  uvádí  všechna  aktiva  z  drahých  kovů  převedená  do  bankovního  systému  prostřednictvím  Union  Bank  of  
Switzerland  v  roce  1972  –  a  všechna  protiaktiva  v  amerických  dolarech.

Nemůže  ani  řídit  Anglii  -  a  v  Rothschildově  City  of  London  musí  získat  povolení  ke  vstupu  -  a  musí  jít  6  stop  za  starostou.
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Davide,  pokud  jde  o  zlato  nebo  bankovnictví,  potřebuješ  mít  s  sebou  lidi  jako  Keith.  Ví  to  uvnitř  i  navenek.  Keith  je  můj  drahý  přítel.  Je  
to  on,  kdo  mi  pomohl  dát  dohromady  žalobu  ohledně  zlata  a  bankovnictví  atd.

Zlato  Spojených  států  bylo  odevzdáno  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  roce  1934.  Zlato  všech  národů  bylo  odevzdáno  jejich  
centrálním  bankám  –  a  jejich  prostřednictvím  Federálním  rezervám.

Starý  dobrý  Keith  se  také  nechal  vtáhnout  do  Ray  Dam,  když  viděl,  že  Keith  kdysi  pracoval  v  OITC.  Znovu  ho  nechám,  aby  vám  o  tom  řekl.  
Každopádně  jejich  ztráta  je  ziskem  všech  ostatních,  protože  Keith  odvádí  obrovskou  práci.

MŮŽEME  DOKÁZAT,  ŽE  V  ROCE  1938  SEDM  BITEVNÍCH  LODĚ  PŘEVEDLO  ČÍNSKÉ  ZLATO  DO  USA?

SCOTT:  Mám  pocit,  že  z  toho  plynou  další  záležitosti,  které  jsou  důležitější  než  historická  rekonstrukce  zlatých  účtů.  Mnohé  z  toho  je  lepší  
nechat  schované,  protože  je  špatné,  abychom  soudili  o  možnostech,  kterým  čelily  vlády  a  panovníci  v  roce  1921.

Když  to  píšu,  Ray  Dam  řekl,  že  zabije  Keitha  před  Vánocemi  -  a  já  budu  mít  předčasnou  rakev.

Ti,  kteří  nedodrželi  zákon,  byli  označeni  k  dopadení.  Jejich  bohatství  bylo  zabaveno  –  a  poté  byli  popraveni.  To  mělo  zabránit  masivním  
nárokům  na  reparaci  prostřednictvím  právní  nápravy.

Hodně  štěstí  s  tvým  článkem,  Davide.  Keith  je  muž,  kterého  potřebujete,  abyste  odpověděli  na  všechny  vaše  poslední  otázky.  Právě  je  ve  
Vietnamu,  takže  můj  čas  tam  je  4  hodiny  ráno.

V  rozhovoru  Fulford  řekl,  že  to  mělo  být  ve  zprávách  v  době,  kdy  se  to  stalo.

Keithe,  pomoz  Davidovi  --  potřebuje  dát  věci  do  pořádku  a  zatím  mu  nikdo  pořádně  nedal  maso,  které  by  šlo  s  bramborami.  Víš  všechno  
o  mém  případu  a  také  o  tom,  co  se  stalo  všude  jinde.

WILCOCK:  Existuje  nějaký  způsob,  jak  můžeme  pomocí  veřejných  záznamů  dostupných  online  prokázat,  že  těchto  sedm  bitevních  
lodí  převedlo  zlato  Dragon  Family  do  USA  k  bezpečnému  uchování  v  roce  1938,  jak  řekl  Fulford?  Zdá  se,  že  jde  o  kritickou  část  příběhu.

KEITH  SCOTT:  SVĚTOVÉ  ZLATO  BYLO  ZKONFIKOVÁNO  VE  20.,  30.  A  40.  letech  20.  století

SCOTT:  Ne.  To  je  absolutně  irelevantní.  To,  co  lze  ukázat,  je  zlato  v  systému  ze  záznamů  UBS  (Union  Bank  of  Switzerland)  –  ale  jejich  
zveřejnění  by  bylo  považováno  za  nezákonné,  protože  ohrožuje  národní  zájmy.

Mohl  byste  mu  prosím  vysvětlit  těch  900  000  000  000  000  a  mnoho  dalších  nul?  Pomozte  mu  dát  věci  do  pořádku.

Zjistěte  své  načasování  a  hodně  štěstí,  až  se  sejdete.  Je  pokladnicí  znalostí  o  těchto  věcech  a  myslím,  že  se  v  tom  angažuje  už  25  let.

Když  jsem  se  to  pokusil  vyhledat  online,  mohu  dokázat,  že  věci  dosáhly  vrcholu,  když  Japonsko  v  roce  1938  zaútočilo  na  Čínu,  ale  zatím  
jediné  věci  o  této  zásilce  zlata,  které  se  objevily,  jsou  odkazy  na  Fulforda,  který  o  tom  mluví.

VLÁDY  A  VLÁDCI  ČELI  V  ROCE  1921  DVOU  HROZNÝM  ZLOM

Pokusili  se  ho  zabít  také  -  ale  nechám  ho,  aby  vám  o  tom  řekl.

KEITH  SCOTT:  Milý  Davide,

Světové  zlato  zmizelo  během  druhé  světové  války.  Institucionální  zlato  vlád,  které  bylo  odevzdáno  občany,  a  zlato,  které  bylo  zadrženo  
soukromě,  bylo  jak  lokalizováno,  tak  násilně  zabráno  armádami.

Trvá  mnoho  let,  než  začnete  těmto  účtům  rozumět.
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Můžeme  být  velmi  kritickí  k  tomu,  jak  by  systém,  vytvořený  pro  lepší  prospěch  světa,  mohl  být  unesen  zlými  lidmi  s  tím  nejhorším  plánem.

SCOTT:  Davide,  zadejte  do  Googlu  „Hirohito  1921  London“.

Všem  bylo  jasné,  že  zlatý  standard  byl  skutečným  předchůdcem  první  světové  války.

MŮŽETE  NÁM  ŘÍCT  VÍCE  O  TOMTO  SETKÁNÍ  V  ROCE  1921?

Belgie,  Itálie,  Francie,  Japonsko,  Velká  Británie  a  Německo  spolu  se  skupinou  amerických  bank,  které  vlastnily  Federální  rezervní  systém,  usilovaly  
o  vytvoření  Banky  pro  mezinárodní  platby.

JAK  JSTE  SE  ZAPOJELI  DO  PŘÍPADU  NEIL  KEENANA?

Je  toho  tolik,  že  by  to  vyžadovalo  obrovskou  knihu,  aby  poskytla  celý  příběh.

Na  tomto  setkání  zvažovali  důsledky  Versailleské  smlouvy  -  a  případné  důsledky  této  smlouvy.

Rozhodli  se  také  centralizovat  globální  aktiva  –  a  umožnit  všem  národům  rovný  přístup.  Následovala  další  jednání  a  dohody  až  do  zavedení  

systému.

Budu  pokračovat  v  hledání  způsobů,  jak  ověřit  zásilky  z  roku  1938,  protože  Fulford  říká,  že  by  měly  být  od  té  doby  v  novinách.

BYLA  BY  NEKONEČNÁ  VÁLKA

WILCOCK:  Rozumím  širšímu  kontextu,  o  kterém  zde  mluvíte  –  pokud  jde  o  to,  že  skutečným  klíčem  je  jednoduše  dokázat,  že  obrovský  asijský  

zlatý  poklad  je  skutečný.

Zlatý  standard  musel  být  odstraněn  –  a  finanční  systém  se  musel  změnit.

Jediný  důvod,  proč  jsem  se  vás  ptal  na  tyto  dodávky  zlata,  je,  že  Fulford  řekl,  že  hrály  klíčovou  roli  v  emisi  T-dolarových  
dluhopisů,  která  prolomila  tento  soudní  proces.

To  by  svět  odsoudilo  k  nekonečné  válce.

Byli  konfrontováni  s  potenciálem  dvou  hrozných  zel.  Bez  ohledu  na  to,  jak  se  na  to  podíváte,  učinili  rozhodnutí,  která  by  i  pro  ně  byla  hrozná  -  

ale  podle  mého  názoru  udělali  správná  rozhodnutí,  protože  alternativa  byla  příliš  strašná,  než  aby  o  ní  vůbec  uvažovali.

Datum  1921  je  neznámé.  Pokud  tam  máte  něco,  co  můžete  prozradit,  může  to  být  užitečné.

SCOTT:  Podle  jejich  chápání  Dohody  z  Jekyll  Island,  pokud  by  se  globální  finanční  systém  nezměnil,  rozdíl  v  bohatství  mezi  bohatými  a  

chudými  národy  by  se  exponenciálně  zvětšil.

Pochopili  tedy,  že  svět  je  na  pokraji  lidského  sebezničení.

Stalo  se  to  v  pozadí  výboru  NSA  5412,  který  byl  Richardem  Nixonem  obviněn  z  hledání  způsobů,  jak  ukrást  tato  aktiva.

ROZHODLI  SE  ZRUŠIT  ZLATÝ  STANDARD  CELOSVĚTOVÉ

Toto  bylo  v  podstatě  nejdůležitější  setkání,  kterého  se  Hirohito  kdy  zúčastnil.  Z  Londýna  Anglie  pokračoval  do  Francie,  Belgie,  Holandska,  Německa,  

Itálie  a  Jugoslávie.

A  co  je  horší,  během  první  světové  války  lidstvo  prokázalo  schopnost  technologie  zničit  lidský  život  v  takovém  měřítku,  jaké  nikdy  předtím  nebylo.
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poté,  co  jim  zavolal  ohledně  toho,  co  se  tam  stalo  v  roce  2006.

Co  se  mi  líbilo  ještě  víc,  byl  fakt,  že  jsem  to  mohl  Neilovi  sdělit.

Od  té  doby,  co  jsem  se  o  tomto  debaklu  dozvěděl,  jsem  s  Rayem  Damem  několikrát  mluvil  a  on  popřel,  že  by  o  tom  věděl.  Řekl  mi,  že  ví,  
že  dluhopisy  jsou  dostupné  prostřednictvím  Davida  Salea,  a  má  v  úmyslu  s  nimi  obchodovat.

WILCOCK:  Kluci,  to  je  fantastická  věc.

FULFORD  SE  ZAMĚŘUJE  NA  ODSTRANĚNÍ  ROTHSCHILDŮ  A  ROCKEFELLERŮ

Poradil  jsem  mu,  že  dluhopisy  jsou  majetkem  Dračí  rodiny  –  o  tom  není  pochyb.  Účty  kolaterálu  nemohly  držet  jak  aktivum,  tak  
proti  aktiva:  nemohou  držet  aktivum  v  depozitu  a  závazek  vůči  aktivu.

VĚŘÍTE,  ŽE  SPOJENÉ  STÁTY  V  ROCE  1938  VZÍLY  ZLATO  Z  KUOMINTANGU?

WILCOCK:  Nejsem  si  jistý,  jestli  tomu  všemu  Fulford  ještě  rozumí,  protože  jsem  ho  nikdy  neslyšel  mluvit  o  spoustě  věcí,  které  říkáš,  ale  
jde  mi  to  dohromady.  Nyní  se  snažím  být  konkrétnější.

Jednoduše  řekl:  "Nejsem  zapojen  a  nic  o  tom  nevím."  Už  nevěřím,  že  by  to  byla  pravda.  Věřím,  že  to  věděl  a  lhal  mi,  kdykoli  jsem  s  ním  
na  to  upozornil.

SCOTT:  Nevím  o  tom,  i  když  to  zní  správně,  protože  v  té  době  už  Japonci  okupovali  Mandžusko.

Řekl  jsem  mu,  že  podle  mého  názoru  to  potřebuje  vyčistit  a  dostat  pouta  zpět  ke  Keenanovi,  jinak  mu  tahle  věc  vybuchne  do  obličeje  –  
a  nadělá  nesmírné  škody.

Největší  otázka,  kterou  teď  mám,  je,  zda  je  Fulford  vůbec  na  správné  cestě.  Keithe,  myslíš  si,  že  Spojené  státy  v  roce  1938  vzaly  zlato  od  
dynastie  Kuomintang  na  sedmi  bitevních  lodích?  Je  to  zdroj  těch  134,5  miliard  dluhopisů?

SCOTT:  Začal  jsem  spolupracovat  s  Keenanem,  když  jsem  si  uvědomil,  že  tento  soudní  případ  by  mohl  vést  k  otevření  zajišťovacích  účtů.

Určitě  vzali  zlato  z  Číny,  ale  jestli  to  bylo  na  sedmi  bitevních  lodích,  nevím.

SCOTT:  Abych  vysvětlil  své  zapojení  do  případu  Neila  Keenana,  kontaktoval  mě  Keenan  původně  přes  Fidži  –

KDY  JSTE  ZAČALI  KEENANOVI  POMÁHAT?

Potřeba  mít  toto  zlato  daleko  od  místa,  kde  by  mohlo  padnout  do  rukou  Japonců,  by  Číňané  hluboce  zamýšleli.

K  jejich  velké  cti,  že  čínská  vláda  dodržuje  staré  dohody  a  udržuje  toto  zlato  v  bezpečí  ve  prospěch  globálního  finančního  systému.  Lidé  
mohou  Čínu  kritizovat  v  mnoha  věcech,  ale  v  tomto  případě  byli  velmi  čestní.

Fidžijci  mě  kontaktovali,  aby  mi  dali  vědět,  že  je  kontaktoval  Keenan.  Potom  Keenanovi  doporučili,  aby  mě  kontaktoval,  což  také  
udělal.

Pokud  se  nám  je  podaří  otevřít,  budeme  moci  odhalit  revolvingové  podvody  páchané  bankami  a  mimořádný  rozsah  nákladů  široké  
veřejnosti.

Společně  s  použitím  tohoto  případu  jako  odrazového  můstku  jsme  Neil  a  já  (většinou  Neil,  který  je  skvělý  stratég)  naplánovali  vyčistit  
celý  systém  -  a  vynutit  změny,  které  by  jinak  byly  nemožné.

Ano,  to  je  zdroj  dluhopisů.  Velká  část  fyzického  zlata  je  v  Číně,  část  v  Harbinu  a  další  v  Guanghou  a  Yunnanu.  To  vše  je  knižně  
zadáno  do  globálního  systému.
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Zaměřuje  se  na  odstranění  základní  síly  frakce  Rothschild /  Rockefeller /  Bush.

VZALI  SPOJENÉ  STÁTY  V  ROCE  1938  ZLATO  DO  ÚSchOVY?

Byl  Zelený  památník  skutečně  jen  pokusem  Soekarna  a  Kennedyho  zlomit  záda  Federální  rezervě  a  přesměrovat  
použití  těchto  900Q  v  aktivech  k  něčemu,  co  je  mimo  kontrolu  stávajícího  systému  –  vzhledem  k  tomu,  že  Soekarno  měl  nad  
aktivy  signatářskou  kontrolu?

WILCOCK:  Je  toho  hodně,  ale  děkuji  vám.  Pravděpodobně  to  bude  muset  být  provedeno  po  částech.

GUYATT:  Po  dvaceti  osmileté  kariéře  v  investičním  bankovnictví  (člen  AIBD)  se  sídlem  v  City  of  London  byl  David  na  
poslední  pozici  zástupce  ředitele  a  pokladníka  divize  Forfaiting  velké  mezinárodní  banky.

WILCOCK:  Kniha  Maklumat  ukazuje  celkem  900  kvintilionů  dolarů  ve  zlatě,  na  základě  hodnoty  zlata  v  dolarech  z  roku  
1963.

SCOTT:  Ne  Spojené  státy.  Federální  rezervní  systém  to  udělal  prostřednictvím  ministerstva  financí.  Pamatujte,  že  v  té  době  
bylo  nezákonné  držet  zlaté  slitky  mimo  Federální  rezervní  systém.

Je  mu  56  let,  je  ženatý,  má  tři  děti  a  věnuje  se  kariéře  psaní  v  různých  médiích,  stejně  jako  zkoumání  a  produkování  
faktografických  materiálů  na  širokou  škálu  souvisejících  témat....

Původně  měl  Kennedy  v  úmyslu  zbavit  se  Federálního  rezervního  systému  a  Dohoda  Green  Hilton  by  to  udělala  –  protože  
podkladová  aktiva  a  účty  Federálního  rezervního  systému  by  se  přesunuly  do  státní  pokladny.

SCOTT:  Vidím,  že  jste  seriózní  výzkumník,  takže  je  potěšením  pomáhat.

SCOTT:  Dohoda  o  zeleném  Hiltonu  nebyla  jen  pokusem  –  byla  to  změna  matice  globálního  finančního  systému.

Mám  mnoho  otázek  a  potřebuji  teď  něco  dostat  ven,  takže  pravděpodobně  začnu  rozhovorem  s  Fulfordem.

To  by  bylo  nebezpečné  a  zmařilo  by  to  celý  účel  vytvoření  centrálního  systému.  Vedlo  by  to  k  válce.

WILCOCK:  Keithe,  mohl  byste  ručit  za  přesnost  následujících  údajů?  To  by  byla  moje  další  otázka.  Výzkum  Davida  Guyatta  se  
zdá  být  velmi  ústředním  bodem  všeho,  o  čem  diskutujeme,  a  chci,  abyste  se  k  němu  vyjádřili.

SCOTT:  Myslím,  že  Ben  má  jiné  zaměření  a  má  také  svou  vlastní  agendu,  kde  se  historie  stává  méně  důležitou  a  imperativem  
je  změna  celého  ekonomického  a  geopolitického  systému.

Byl  to  plán,  který  nemohl  fungovat.  Vytvořil  by  americký  dolar,  který  by  byl  jedinou  přední  měnou  krytou  zlatem.

MŮŽETE  NÁM  SDĚLIT  SVŮJ  NÁZOR  NA  DAVIDA  GUYATTA  A  JEHO  ÚDAJE?

http://www.deepblacklies.co.uk/about.htm

JAKÝ  BYL  SKUTEČNÝ  ÚČEL  DOHODY  ZELENÉ  HILTONY?

WILCOCK:  Vzali  Spojené  státy  skutečně  zlato  do  úschovy  v  roce  1938,  nebo  jsou  dluhopisy  v  tomto  obleku  jednoduše  
součástí  celkového  kapitálu  drženého  na  globálních  kolaterálních  účtech?

Johnson  upravil  EO11110  a  převedl  zlato  na  Fedsystem.  Americký  dolar  se  stal  světovou  měnou  krytou  aktivy.

O  Davidu  Guyattovi
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ČLÁNEK  DAVIDA  GUYATTA  „TAJNÁ  SMLOUVA  O  ZLATĚ“  –  A  SCOTTOVY  KOMENTÁŘE

GUYATT:  To  vedlo  ke  vzniku  dvou  odlišných  trhů  se  zlatem.  Existují  oficiální  trhy,  které  jsou  citovány  ve  finančním  tisku  a  které  se  zdají  
být  otevřené  a  nadstandardní  (ale,  jak  jsme  viděli,  nejsou).

GUYATT:  Svět  peněz  však  stále  skrývá  mnoho  dalších  a  temnějších  záhad.  Nejpřekvapivější  z  nich  je,  že  oficiální  čísla  odhalující,  kolik  zlata  
existuje,  jsou  vyrobena.

Systém  byl  původně  navržen  tak,  aby  byl  spravedlivý  pro  všechny  národy,  ale  prostřednictvím  chazarské  kontroly  centrálního  bankovního  
systému  byl  původní  systém  zcela  zvrácen,  aby  sloužil  zájmům  vlastníků  centrálních  bank.

SCOTT:  Japonci  v  Asii...  Němci  v  Evropě.  To  bylo  plánováno  v  roce  1921.  Bylo  to  zásadní.

Řešením  bylo  centralizovat  bohatství  všemi  nezbytnými  prostředky  a  odstranit  jakékoli  riziko  pro  udržení  této  centralizace.

http://www.deepblacklies.co.uk/secret_gold_treaty.htm

SCOTT:  Neexistuje  žádný  trh  s  černým  zlatem,  protože  je  neodvolatelně  drženo  v  rámci  jediného  systému  –  a  podporuje  měny  světa  
pomocí  SDR  (Special  Drawing  Rights.)

Svět  potřeboval  přejít  na  měnový  systém  Fiat,  protože  podle  zlatého  standardu  by  se  propast  mezi  chudými  zeměmi  a  rozvinutými  zeměmi  
jen  prohlubovala.

„Černé“  zlato  Orientu  není  oficiální,  a  tak  nemůže  být  v  knihách  vůbec  přípustné.

Tady  se  všechno  pokazilo.

Zdá  se,  že  je  to  proto,  že  bylo  zjištěno,  že  existují  dva  druhy  zlata.  „Bílé“  zlato  Západu  se  těží  v  malých  množstvích  a  používá  se  jako  základ  
pro  oficiální  účely.

(Všichni  Chazaři.)

SCOTT:  Pravda.  Celkové  množství  zlata  zaznamenané  na  trhu  se  pohybuje  kolem  120  000  tun.  Celkové  množství  zlata  v  systému  (podle  
záznamů  z  UBS)  je  více  než  dva  miliony  tun.

GUYATT:  Počínaje  rokem  1935  se  Japonsko  rozhodlo  zbavit  Čínu  jejího  bohatství.  Toto  „znásilnění“  bylo  s  vypuknutím  druhé  světové  
války  rozšířeno  na  celkem  dvanáct  asijských  národů.

SCOTT:  Guyatt  byl  v  mnoha  věcech  důvěryhodný,  ale  nikdy  neznal  historii  systému  –  a  proto  psal  jen  o  tom,  co  viděl.

Tak  obrovské  množství  existujícího  černého  zlata,  které  kdyby  byla  tato  ojedinělá  skutečnost  kdy  veřejně  odhalena,  cena  zlata  po  celém  
světě  by  klesla  do  hlubin  –  a  zůstala  by  tam  navždy.

ODSTRANĚNÍ  BOHATSTVÍ  ČÍNY

Bylo  to  černé  zlato,  dlouho  hromaděné  Číňany.  Bylo  také  ukradeno  velké  množství  stříbra,  platiny,  drahých  kamenů  a  
nenahraditelných  náboženských  artefaktů,  některé  vyrobené  z  masivního  zlata  a  v  některých  případech  osazené  drahými  kameny.

Tajná  smlouva  o  zlatě

Pak  je  tu  černý  trh.  Stejně  jako  samotné  zlato  má  černý  trh  dlouhou  a  špinavou  historii.  Z  toho  žádné  období  není  pochmurnější  než  druhá  
světová  válka.

DVA  TRHY  PRO  ZLATO

Zátah  japonských  lupičských  týmů  byl  prostě  neuvěřitelný  –  množství  zlata,  o  kterém  se  ani  nesnilo.
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HODNĚ  ZACHOVANÝCH  POKLADŮ

Existuje  nápadná  podobnost  obličeje,  proto  si  myslím,  že  je  to  tak.

Součástí  byl  ropný  barel  plný  volných  diamantů,  celkem  150  000  karátů.  Po  Filipínách  byly  desítky  japonských  lokalit  „triple  seven“.

GUYATTŮV  ČLÁNEK  „TAJNÝ  PŘÍBĚH  2.  světové  války  JAPONSKÉHO  A  NACISTICKÉHO  ZLATA“  –  A  SCOTTŮV

GUYATT:  Ale  není  to  jen  veřejné  povědomí  o  tom,  co  se  přesně  „stalo“  s  tímto  pleněním  v  poválečných  letech,  co  je  příčinou  nejvyššího  znepokojení  

mezi  mocnostmi.

GUYATT:  Je  to  naprostá  velikost  pokladu  násilně  zabaveného  mocnostmi  Osy,  co  způsobuje  strach.

Jedno  místo,  označené  jako  trojitá  sedma  („777“),  drželo  zlato  a  další  kořist  oceněné  japonskými  účetními  na  777  miliard  jenů.  Při  převažujících  

směnných  kurzech  z  roku  1945  se  to  rovnalo  200  miliardám  amerických  dolarů.

Marcos  byl  ženatý  s  Virginií  Reyesovou,  velmi  krásnou  herečkou,  a  měl  s  ní  čtyři  děti,  když  se  oženil  s  Imeldou.  Marcos  měl  s  Reyes  další  tři  děti.

SCOTT:  Není  to  to,  co  si  veřejnost  myslí.

Na  Filipínách  byl  Ferdinand  Marcos  jedním  z  těch,  kteří  se  pustili  do  získávání  části  této  válečné  kořisti,  jakmile  Japonci  odešli....

Tajný  příběh  japonského  a  nacistického  zlata  z  druhé  světové  války  (2002)

Bylo  tam  také  mnoho  "triple  nine"  troves  a  dlouhý  seznam  menších.  Indonésie  také  měla  mnoho  stejně  působivých  japonských  pokladů.

KOMENTÁŘE

SCOTT:  Proč?  Muselo  se  to  stát,  v  tom  nebylo  na  výběr.

Marcos,  stejně  jako  Hirohito,  byl  služebníkem  systému.

GUYATT:  Příběh  o  tom,  co  se  skutečně  stalo  s  kořistí  uloupenou  nacisty  a  Japonci  během  druhé  světové  války,  zůstává  jedním  z  nejlépe  

střežených  tajemství  posledních  padesáti  let.

Soukromý  majetek  se  tak  stal  veřejným  majetkem  a  všechny  nároky  vůči  tomuto  majetku  byly  odstraněny.  K  tomu  nedošlo  pouze  v  Asii,  ale  

také  v  Evropě  -  a  zlato  bylo  centralizováno  během  druhé  světové  války.

SCOTT:  Všichni  registrovaní  přes  BIS.  Japonsko  bylo  zakládajícím  státem  BIS.

http://www.deepblacklies.co.uk/the_spoils_of_war.htm

SCOTT:  Naprostá  pravda.

GUYATT:  Hodně  z  toho  bylo  pohřbeno  na  Filipínách  v  letech  1943  až  1945.  Celkem  tam  bylo  172  japonských  císařských  pohřebišť  plných  kořisti.

To  také  vysvětluje,  proč  byl  Marcos  přinucen,  aby  si  vzal  Imeldu.  Jednou  z  nejmocnějších  sil  stojících  za  tím,  že  byl  Marcos  zvolen  prezidentem  

Filipín,  byl  Santa  Romana,  který  v  té  době  pracoval  pro  CIA.

Santa  Romana  byl  vyslýchající  důstojník  pro  OSS.  Santa  Romana,  jak  mi  bylo  řečeno,  je  také  skutečným  otcem  Imeldy  Marcosové.

Jen  málokdo  mimo  okouzlený  kruh  zasvěcených  zasvěcenců  má  jakékoli  znalosti  o  skutečných  rozměrech  toho,  co  lze  označit  za  největší  zastírání  

všech  dob.
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SCOTT:  Neschopnost  svázat  kousky  dohromady  je  skutečný  problém.  Nemůžeme  vinit  síly  Osy,  protože  to  bylo  součástí  schváleného  plánu  

všech  národů,  který  musely  síly  Osy  provést.

Mnozí  se  rozhodli  své  zlato  nevzdat  a  zaplatili  za  toto  rozhodnutí  životem,  aby  nevzniklo  žádné  možné  právo  na  náhradu.

To  znamenalo,  že  zlato  muselo  zmizet  do  jediného  systému.

GUYATT:  Těžký  plášť  dezinformací  a  dvojitých  řečí  měl  ještě  další  vrstvu.

SCOTT:  Množství  pohřbených  bylo  skutečně  fenomenální.

Fiat  měnový  systém  by  nemohl  koexistovat  se  systémem  zlatého  standardu.  Nemožné.

Fiat  měny  a  měny  kryté  zlatem  nemohou  koexistovat,  a  proto  byl  Kennedy  zabit.  Němci  vyčistili  Evropu  a  Japonci  udělali  totéž  v  Asii.  Zlato  a  

další  kovy,  které  vzali,  skončily  v  centrálním  bankovním  systému.

To  bylo  považováno  za  dobré  pro  obchod  a  dobré  pro  zabezpečení  světa  proti  ničivým  válkám.  Krátkodobé  oběti  musely  být  učiněny  ve  

snaze  o  dlouhodobé  cíle  míru  a  bezpečnosti.

A  právě  zde  se  odehrává  skutečný  příběh....

To  umožňuje,  aby  měny  vypadaly  jako  fiat,  zatímco  upisování  bylo  ve  skutečnosti  zajištěno  zlatem  na  spravedlivém  základě.

Tím,  že  se  pozornost  veřejnosti  zaměřila  na  nacistické  loupení  od  samého  počátku,  byla  odkloněna  od  průmyslového  rabování  prováděného  

japonskými  speciálními  lupičskými  týmy  známými  jako  „Zlatá  lilie“.

SCOTT:  Ne  ukradené.  Bylo  znárodněno  a  centralizováno.

Koncept,  že  Číňané  poskytli  všechno  to  zlato,  je  prostě  totální  nesmysl.  Hodně  od  nich  přišlo  a  uloupené  množství,  i  když  je  obrovské,  bledne  v  

bezvýznamné  ve  srovnání  s  částkami,  které  byly  odevzdány.

GUYATT:  Pokud  by  byla  odhalena  skutečná  čísla  v  dolarech,  odhalilo  by  to  ještě  citlivější  tajemství  -  takové,  které  přetrvává  sto  nebo  více  let.

GUYATT:  Desetiletí  trvající  propagandistická  kampaň  sloužila  k  tomu,  aby  zaměřila  pozornost  veřejnosti  na  zlato  ukradené  vládami  –  známé  

jako  měnové  zlato  –  jako  prostředek  k  zastínění  mnohem  většího  množství  soukromě  drženého  zlata,  které  bylo  také  ukradeno  z  veřejného  

pohledu.

SCOTT:  Vůbec  ne.  Množství  zlata  a  pokladů  odevzdaných  Němci  bylo  také  obrovské  a  zlato,  které  se  vzdali  spojenci,  kteří  poslali  své  zlato  na  

Filipíny,  do  Nizozemska  nebo  do  Singapuru,  bylo  skutečně  obrovské.

GUYATT:  Množství  pohřbeného  zlata  a  dalších  pokladů  bylo  fenomenální.  Japonští  kartografové  vytvořili  mapy  každého  místa  a  důvěryhodní  účetní  

je  označili  třemi  číslicemi  –  označujícími  jenové  hodnoty  zlata,  diamantů  a  dalších  aktiv  pohřbených  v  každém  z  nich.

Hirohito  a  Němci  shromáždili  všechno  uvolněné  zlato,  které  by  mohlo  ohrozit  fiat  měnový  systém,  a  centralizovali  ho  do  globálního  systému.

Lidé  dostali  příležitost  odevzdat  své  zlaté  slitky  a  zlaté  mince.  Bylo  nezákonné  je  vlastnit.

Zatímco  zlato  zůstalo  volně  dostupné,  byly  navrženy  systémy,  bez  ohledu  na  to,  jak  nelegální  byly,  aby  udržely  systém  krytý  zlatem.

Pokud  uvážíte,  že  i  zlato  templářských  rytířů,  které  bylo  ukryto  v  Languedocu  ve  Francii,  bylo  získáno  a  dodáno  do  tohoto  systému.  Patří  

sem  zlato,  které  pocházelo  až  z  dob  krále  Šalamouna.  To  bylo  shromážděno  gestapem,  převezeno  do  Argentiny  a  nakonec  převezeno  na  Filipíny.
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Vše,  co  mohlo  být  použito  k  podpoře  zlatého  standardu,  bylo  smeteno.

SCOTT:  Částečně  pravda.  Lansdale  vedl  zřízení  centrálních  účtů  ve  skutečné  struktuře.  To  vedlo  k  vytvoření  mezinárodních  kolaterálních  
kombinovaných  účtů  pod  kontrolou  Soekarna.

Společně  se  získaná  kořist  začala  nazývat  Black  Eagle  Trust  nebo  fond.

SCOTT:  O  hodnotu  nikdy  nešlo.  Úplné  zametení  všeho,  co  by  se  dalo  použít  k  podpoře  měny  zlatého  standardu,  bylo  skutečným  bodem.

Bylo  zde  mnoho  lokalit  triple  7  („777“)  a  rovněž  lokalit  triple  9  a  méně.

Zlato,  drahokamy  a  další  poklady  byly  uloženy  na  více  než  170  bankovních  účtech  ve  více  než  čtyřiceti  zemích  –  z  nichž  všechny  byly  signatáři  
dohody  z  Bretton  Woods  z  roku  1944.

Dnes  se  cena  zlata  blíží  300  dolarům  za  unci.  Ale  přidejte  k  tomu  fakt,  že  jen  na  Filipínách  bylo  přes  170  pohřebišť  a  obraz  tvoří  bohatství  
tak  nepředstavitelné,  že  se  to  téměř  vzpírá  víře.[i]  [4]

GUYATT:  I  do  dnešního  dne  vyvolává  pouhá  zmínka  o  fondu  Černého  orla  neklid  a  celé  téma  zůstává  zahaleno  oficiálním  tajemstvím.

GUYATT:  Nejenže  tato  čísla  vycházela  z  hodnot  z  roku  1945  –  kdy  byl  dolar  skutečně  dolarem  –  ale  také  tehdy,  kdy  cena  zlata  byla  35,00  dolarů  
za  unci.

SCOTT:  Všechny  hlavní  poklady  zaregistrovali  Japonci  do  mezinárodního  systému  dávno  předtím,  než  se  objevil  Lansdale.

GUYATT:  Po  porážce  japonských  sil  na  Filipínách  v  roce  1945  byl  zahájen  projekt  nejvyššího  utajení,  jehož  cílem  bylo  získat  zasypanou  
kořist  zlaté  lilie.

"Pokud  chcete  diskutovat  o  určitých  aspektech  financování  vojenských  programů  na  internetu,  můžete  tak  činit  v  rozporu  s  několika  
zákony  a  předpisy  -  jak  ve  Spojených  státech,  tak  v  jakékoli  jurisdikci  členských  zemí  NATO."

Více  k  věci,  každá  země  na  světě  přispěla  svým  zlatem  do  stejného  systému,  včetně  zemí  jako  Austrálie,  Nový  Zéland,  Kanada,  Velká  Británie,  
všechny  evropské  národy,  Rusko,  Francie,  Indie,  Čína  a  Japonsko.

SCOTT:  170  míst  je  jen  její  část.  Pohřbívá  se  nejen  na  Filipínách  a  v  Indonésii,  ale  také  v  Číně,  Laosu,  Thajsku,  Barmě,  Kambodži  a  Malajsii.

Například  během  diskuse  na  toto  téma  v  roce  1999  jeden  vysoce  postavený  bankéř  obeznámený  s  existencí  a  uspořádáním  tohoto  rozbředlého  
fondu  varoval:

GUYATT:  Podle  oficiálních  údajů  je  současný  objem  nadzemních  zásob  zlata  přibližně  142  000  metrických  tun.  To,  jak  se  tvrdí,  odpovídá  za  
všechno  zlato  vytěžené  za  šest  tisíc  let.[ii]  [5]

GUYATT:  Místo  nesoucí  označení  „777“  bylo  oceněno  na  777  miliard  jenů.  Se  směnnými  kurzy  v  roce  1945,  které  kolísaly  mezi  3,50  a  
4,00  jeny  za  dolar,  jen  jedna  trojitá  sedmička  měla  hodnotu  téměř  200  miliard  USD  –  královské  výkupné  podle  všech  měřítek.

Tento  projekt  byl  umístěn  pod  každodenní  kontrolu  kapitána  Edwarda  Lansdalea  a  pracovníka  OSS  Severina  Garcíi  Santa  Romany....  CIA  
později  naverbuje  oba  důstojníky.

GUYATT:  Během  několika  příštích  let  byla  lokalizována  četná  kořistnická  místa  a  ukradený  majetek  byl  znovu  získán.

VZÁCNÁ  LEŽ
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SCOTT:  Celkem  je  to  více  než  dva  miliony  tun.

V  minulých  letech  dosahovaly  mimotržní  prodeje  těžebního  průmyslu  až  80  %.

Nejenže  existoval  strach  z  ochromení  ceny  zlata  –  a  s  ní  i  světové  ekonomiky  –  když  se  zjistilo,  že  kromě  oficiálních  zásob  existuje  obrovské  množství  

zlata,  ale  také  to,  k  jakému  použití  [zlato]  mělo  být  také  požadováno  utajení.

SCOTT:  Pravda.

GUYATT:  Trilaterální  komise  –  o  které  se  dá  říci,  že  je  to  skupina  Bilderberg  oblečená  v  jiných  šatech

Následně,  když  Spojené  státy  znovu  vydrancovaly  tento  kov,  učinily  tak  v  naprostém  utajení.

Navíc,  jak  jsme  již  poznamenali,  produkce  zlata  v  bývalém  Sovětském  svazu  –  druhém  největším  světovém  producentovi  po  Jižní  Africe  –  a  v  

Číně  a  jihovýchodní  Asii  nebyla  nikdy  zahrnuta  do  oficiálních  statistik  těžby  zlata....

GUYATT:  Jak  mohou  existovat  pohádkové  objemy  zlata,  když  nám  všichni  světoví  bankéři  a  ekonomové  stále  říkají,  že  tento  kov  je  tak  vzácný?  

Odpověď  je  stejně  prozaická  jako  zatracující.

Během  sedmiletého  zkoumání  tohoto  tématu  tento  autor  nashromáždil  informace  z  různých  zdrojů,  které  naznačují,  že  jde  skutečně  o  přesnější  

číslo.  Jinými  slovy,  oficiální  statistiky  představují  skromných  10  %  reality....

SCOTT:  Pravda.

GUYATT:  Celkové  množství  zlata  pohřbeného  na  Filipínách  během  druhé  světové  války  bylo  hlášeno  jako  více  než  1  milion  tun  –  neboli  zhruba  90  

%  světových  „skutečných“  zásob  zlata.[iv]  [33]

Ti  nahoře  to  vědí  lépe,  ale  nikdy  nemluví,  protože  jsou  drženi  v  tichosti  svým  vlastním  zločinným  chováním.

GUYATT:  Od  svého  založení  v  roce  1954  (stejný  rok,  kdy  se  londýnský  trh  se  zlatem  znovu  otevřel  po  jeho  uzavření  v  roce  1939)  má  Bilderberg  v  

průběhu  let  velké  německé  zastoupení....

Na  rozdíl  od  těchto  čísel  by  jen  jedna  z  mnoha  „777“  lokalit  Zlaté  lilie  udržela,  při  použití  konzervativního  odhadu,  více  než  90  000  metrických  
tun.[iii]  [6]....

SCOTT:  Protože  to  je  učili,  tak  to  vědí  a  vysmívají  se  možnosti,  že  to  bude  jinak.

SCOTT:  10  %  není  tak  daleko  od  pravdy.

Jejich  kontrola  v  bankovnictví  a  přístup  k  účtům  jsou  základním  kamenem  možné  realizace  tohoto  šíleného  snu.

GUYATT:  Klíčem  k  pochopení  tajemství,  které  tento  příběh  zahrnuje,  je  to,  že  většina  –  pravděpodobně  většina  –  ze  zlata,  které  bylo  uloupeno  

Japonskem  a  Německem,  již  bylo  „černým“  zlatem,  které  oficiálně  neexistovalo.

GUYATT:  Zdroje  z  těžařského  průmyslu  odhalují,  že  až  30  %  roční  produkce  zlata  je  tiše  filtrováno  na  „soukromý  trh“,  a  nemá  tedy  vliv  na  oficiální  

čísla.

Důvody  pro  prodej  na  soukromý  trh  jsou  různé,  ale  hlavním  důvodem  je  vyhýbání  se  placení  daní.

SCOTT:  Bilderbergerové  jsou  pováleční  nacisté.  Spojili  se  s  britskými,  evropskými  a  americkými  nacistickými  protějšky  a  pracují  na  vytvoření  

vlády  jednoho  světa.
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Hirohito  zlato

Před  sesazením  Ferdinanda  Marcose  z  funkce  prezidenta  Filipín  se  ho  zástupci  Trilaterální  komise  snažili  přesvědčit,  aby  jim  
předal  63  000  metrických  tun  zlata.

GUYATT:  Ale  poslední  slovo  o  zapojení  Trilaterální  komise  do  uloupeného  zlata  pochází  od  Mr.

Projekt  byl  nazván  „Zlatá  lilie“  –  pojmenován  podle  básně,  kterou  napsal  císař  Hirohito.

SCOTT:  Tisíce  Filipínců  a  Japonců  byly  také  zabity.

Našli  jsme  písek,  asi  pět  stop  široký  a  dvě  stopy  hluboký  plný  krve  -  a  běžel  několik  set  metrů.  Ten  smrad  a  plyn  z  toho  i  po  čtyřiceti  letech  
byly  hrozné.

SCOTT:  Pravda.

GUYATT:  Vysoce  tajná  jednotka  operující  pod  velením  královského  prince  z  imperiální  domácnosti  byla  pověřena  metodickým  
pleněním  jihovýchodní  Asie.

Pamatuji  si,  jak  jsem  otevřel  tunel  v  Camalaniugan  v  severním  Luzonu,  kde  byly  z  tunelu  vybudovány  bunkry.  Nařídil  jsem  dělníkům,  
aby  odstranili  všechno  kromě  tvrdého  kamene.

Před  svou  smrtí  v  roce  1974,  Sta.  Romana  řekl  své  ženě,  že  je  vysoce  postaveným  členem  (opravdu  tvrdil,  že  je  hlavou)  Trilaterální  
komise,  o  které  řekl,  že  „kontroluje  světové  finance“.

Za  tímto  rozhodnutím  stála  směs  strachu,  chamtivosti,  blížící  se  studené  války  a  rozsáhlého  komplexu  mezinárodní  korupce.

Sám  Goldfinger  --  Severino  Garcia  Santa  Romana.

Jednotka  vyplenila  tak  hluboce  velká  množství  kořisti  z  Číny  a  jihovýchodní  Asie,  že  po  skončení  války  se  Západ  rozhodl  své  aktivity  udržet  
v  tajnosti.

Když  jsem  se  zeptal  Kurody,  co  se  stalo,  řekl  mi,  že  všichni,  kdo  pracovali  na  tunelu,  tam  byli  zabiti,  takže  jejich  duše  bude  střežit  to,  
za  co  položili  život.

SCOTT:  Byl  chycen  mezi  takové  osobnosti.  Všechno  pravda.

Chichibu  byl  jako  účetní  pro  císaře.  Hirohito  se  zavázal  dodat  zlato  a  informace  o  úložišti  do  centrálního  systému  v  BIS.  Přesně  to  
udělal.

(členství  kriticky  zahrnuje  japonskou  elitu)  -  byl  hluboce  zapojen  do  černého  zlata,  podle  několika  účtů.

Prozradil  také,  že  byl  hluboce  zapojen  do  tajné  společnosti  známé  jako  „Ilumináti“,  o  které  tvrdil,  že  zahájila  padesátiletý  plán  „obsadit  
hlavní  část  světových  zásob  zlata“.  [vi]  [41]

SCOTT:  Není  to  tak  úplně  pravda.  Přímým  velením  pro  nakládání  s  pokladem  byl  generálporučík  Sigenori  Kuroda.

Možná  jeden  z  důvodů,  proč  to  historie  zaznamená  jako  jeden  z  nejvýbušnějších  příběhů  druhé  světové  války,  jaké  kdy  byly  vyprávěny....

Marcosovi  se  nelíbily  předložené  podmínky  a  odmítl.  O  několik  dní  později  jeho  vláda  ve  funkci  prezidenta  náhle  skončila.[v]  [40]

http://www.deepblacklies.co.uk/hirohitos_gold.htm

VÝRAZKY  Z  ČLÁNKU  GUYATTA  „HIROHITO'S  GOLD“  –  S  KOMENTÁŘI  KEITH  SCOTT

GUYATT:  Cynicky  zapomenuté  byly  děsivé  smrti  spojeneckých  válečných  zajatců,  kteří  byli  nuceni  vybudovat  složité  tunelové  systémy  
a  další  podzemní  depozitáře  a  poté  pohřbeni  zaživa  s  kořistí.
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GUYATT:  V  lednu  1944,  když  bylo  jasné,  že  spojenci  válku  vyhrají,  svolal  Privy  Seal  Kido  setkání  předních  japonských  investičních  
bankéřů,  aby  trůnu  poradil,  jak  nejlépe  zachovat  bohatství  císařské  rodiny.

GUYATT:  Bunkr  z  Nagoya  bullion  byl  pouze  jedním  z  mnoha  pokladů,  kde  byla  před  koncem  války  pohřbena  kořist  z  celé  Asie.  Jen  na  
Filipínách  bylo  172  míst,  kde  se  schovávala  kořist  vypleněná  imperiálními  týmy  pokladů  Zlaté  lilie.

SCOTT:  Nebylo  to  imperátorovo  osobní  portfolio,  ale  zlato,  které  do  systému  umístil  –  a  které  systém  používal  k  udržování  dohod,  
které  uzavřeli  s  Hirohitem.

SCOTT:  Úžasné  místo.  Uvnitř  hory  je  plně  vybavená  polní  nemocnice.

GUYATT:  Autoři  dále  odhalují,  že  kromě  velkých  zahraničních  investic  a  podílů  bylo  císařovo  velké  portfolio  zlata,  stříbra  a  
platiny  „drženo  pod  různými  kryty  v  trezorech  bank  ve  Švýcarsku,  Švédsku,  Vatikánu,  Portugalsku,  Argentině. ,  Španělsko,  Británie  
a  Spojené  státy  americké."

GUYATT:  Autoři  reprodukují  jednu  z  pohřebních  map  prince  Chichibu,  která  ukazuje  složitý  tunelový  systém  vykopaný  válečnými  zajatci  
pod  vojenskou  základnou  v  Teresa,  poblíž  Rizalu,  jihovýchodně  od  Manilly.

SCOTT:  Nic  společného  s  praním,  spíš  to  byla  otázka  znovuzavedení.

SCOTT:  Filipínci,  váleční  zajatci  a  Japonci  byli  všichni  zabiti  kolem  těchto  míst.

GUYATT:  Zlato,  které  nebylo  možné  včas  vyprat,  bylo  převezeno  do  rozsáhlého  podzemního  imperiálního  „bunkru“,  kde  bylo  tajně  
ukryto.

GUYATT:  Zde  byly  zlaté  kovy,  platina,  diamanty  a  cenné  náboženské  artefakty  –  včetně  zlaté  figurky  Buddhy  o  hmotnosti  jedné  tuny  –  a  
souhrnně  oceněné  účetními  Golden  Lily  na  190  miliard  dolarů  –  pohřbeny  spolu  s  živými  spojeneckými  válečnými  zajatci,  kteří  byli  nuceni  
kopat.  tunely.

Tsutsumi  jako  šéf  japonského  olympijského  výboru  se  dříve  dvořil  Juanu  Antoniu  Samaranchovi,  předsedovi  Mezinárodního  olympijského  
výboru.  To  by  později  vedlo  k  senzačním  zprávám  v  tisku,  že  obrovské  úplatky  změnily  majitele.

SCOTT:  Pravda.  Marcos  se  pokusil  docela  dost  ukrást.  To  už  ale  bylo  zaznamenáno  v  systému  a  jediný,  kdo  to  minul,  byl  Marcos.

U  vchodu  do  tunelu  jsme  také  našli  krev.  Bylo  mi  řečeno,  že  to  bylo  od  inženýra,  jeho  ženy  a  dětí,  které  tam  sťali.  Kuroda  pak  zabil  vojáka,  
který  je  zabil.

GUYATT:  Bylo  to  v  Naganu,  severně  od  Tokia,  zapadákově  vybudovaném  městečku  Tsutsumi  Yoshiaki  před  zimními  olympijskými  hrami  
v  roce  1998.

GUYATT:  Část  lokality  Teresa  byla  později  obnovena  filipínským  prezidentem  Ferdinandem  Marcosem  –  propůjčil  skutečnou  váhu  
příběhům  o  „Marcosově  zlatě“,  které  byly  mezinárodními  médii  považovány  spíše  za  fantazii  než  skutečnost....

SCOTT:  To  je  pravda,  ale  týká  se  to  pokladu  použitého  k  vytvoření  fondů,  které  přebudovaly  Japonsko  na  moderní  průmyslový  stát,  
kterým  se  stalo.  To  bylo  předem  dohodnuto  před  válkou.  Ve  skutečnosti  to  bylo  dodržování  dohody,  kterou  Hirohito  uzavřel  v  roce  1921.

SCOTT:  O  úplatcích  nevím.  To  není  moje  věc.

SCOTT:  Mnohem  víc.
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Autoři  drží  dokumenty,  které  ukazují,  že  „jeden  z  velkých  zlatých  účtů  založených  Santa  Romanou  byl  na  jméno  generála  Douglase  
MacArthura“.

SCOTT:  Není  to  pravda.  Jen  velmi  malá  část  z  toho  šla  do  Manily.  Chichibu  byl  jako  účetní  na  staveništi.

Místo  toho  Santa  Romana  založila  řadu  krycích  společností,  které  praly  tajně  získané  zlaté  pruty.  Celkem  byly  zlaté  slitky  OSS/CIA  
tajně  uloženy  na  celkem  176  bankovních  účtech  umístěných  ve  42  zemích....

GUYATTŮV  ČLÁNEK  „ČERNÝ  ELEKTRONICKÝ  TRH“  A  SCOTTOVY  KOMENTÁŘE

GUYATT:  Ze  strany  OSS/CIA  nebylo  v  úmyslu  vrátit  jakoukoli  kořist  právoplatným  vlastníkům.

SCOTT:  Pravda.  Ale  to  vše  bylo  před  kolektivní  smlouvou  uzavřenou  mezi  Kennedym  a  Soekarnem.  To  dříve  centralizovalo  systém.

Těch  176  bankovních  účtů  je  v  pořádku.  46  zemí  zní  správně.

GUYATT:  Nabídka  zveřejněná  v  březnu  tohoto  roku  na  mezinárodní  obchodní  radě,  kterou  pořádá  Thaipost.com  (http://
www.thaipost.com)  "1,8  milionu  uncí  nezpracovaného  zlata  ve  12  kilových  prutech."

SCOTT:  Není  to  pravda.  Lup  byla  umístěna  do  centrálního  systému  a  stále  patří  zemím,  ze  kterých  byla  ukradena.

http://www.deepblacklies.co.uk/the_electronic_black_market.htm

GUYATT:  Dvakrát  uloupené  zlato  se  během  bezprostředně  poválečných  let  stalo  „základem  provozních  fondů  CIA  ‚nezapsaných‘,  
aby  se  vytvořila  celosvětová  antikomunistická  síť“.

Je  jasné,  že  toto  zlato  bylo  přímo  z  dolu  a  určeno  pro  kupce,  který  se  jen  málo  staral  o  to,  zda  byly  během  procesu  porušeny  místní  daně  
nebo  jiné  zákony.

GUYATT:  Pouhé  množství  a  hodnota  kořisti,  kterou  Zlatá  lilie  nasbírala,  byla  otupující.  Celá  Asie  pod  japonskou  kontrolou  byla  pročesána  
kvůli  pokladu.  Většina  z  toho  byla  odeslána  do  sídla  prince  Chichibu  na  Filipínách....

Zlato  bylo  neodvolatelně  umístěno  do  Centrálního  systému  a  správcům  vkladatelů  (kteří  jednají  jako  vlastníci)  byla  poskytnuta  
protihodnota  k  provozování  jejich  pokladen  ve  formě  bankovek  Federálních  rezerv  z  roku  1934.

Toto  pocházelo  od  prodejce  v  Ekvádoru,  který  nabízel  zlato  se  7%  slevou  na  "druhou  londýnskou  zlatou  opravu"  kvůli  nečistotě  tyčinek  
a  protože  nenesly  žádné  označení  rafinerií  nebo  "sekání".

Thajci  poskytnou  axportový  certifikát  a  schválí  jej  pro  zvedání,  ale  to  je  podvod.  Kamkoli  ji  vezmete,  potká  vás  strážce  zákona,  kteří  vám  
zlato  zabaví.

Skutečnou  klíčovou  osobou,  která  věděla,  kam  je  všechno  uloženo,  byl  Sigenori  Kuroda,  který  měl  na  starosti  pohřbívání  zlata.  Ne  
Yamashita.  Ne  Chichibu.  Chichibu  byl  zodpovědný  za  to,  aby  dostal  záznamy  zpět  do  Hirohita.

Jiné  dokumenty  naznačují,  že  zlaté  pruty  v  hodnotě  100  milionů  dolarů  byly  umístěny  na  účet  na  jméno  Herberta  Hoovera,  bývalého  
prezidenta  Spojených  států.

Aby  byla  zajištěna  loajalita  k  věci,  CIA  distribuovala  certifikáty  Gold  Bullion  vlivným  a  dobře  známým  lidem  po  celém  světě.

SCOTT:  Špatně.  Bylo  to  zlato  ze  systému  konaného  v  Thajsku.  Je  v  nabídce  již  velmi  dlouho  a  mnoho  lidí  se  při  pokusu  o  koupi  tohoto  zlata  
těžce  popálilo.
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Japonská  zlatá  lilie  (Seagrave  –  další  podrobnosti)

SCOTT:  Většina  dolů  posílá  své  zlato  přímo  do  rafinérií  a  prodává  je  prostřednictvím  rafinérií,  které  peníze  připisují  na  účty  těžařů.

Jeden  z  nejznámějších  obchodníků  se  zlatem  na  černém  trhu  na  světě,  zesnulý  filipínský  prezident  Marcos,  si  pronajal  prostory  v  Klotenu,  
aby  uložil  část  svého  uloupeného  zlata.  Uložením  kovu  ve  svobodné  zóně  letiště  se  vyhnul  jeho  registraci  u  švýcarských  celních  úřadů,  čímž  
ho  také  ukryl  před  zvědavými  pohledy  blíže  k  domovu.

http://gold.greyfalcon.us/gold11.html

Dobře  střežené  klenby  ukryté  pod  letištní  ranvejí  ukrývají  velké  zásoby  drahých  kovů  pro  rozmanité  spektrum  zákazníků.

The  Black  Eagle  Trust

GUYATT:  Marcos  se  však  raději  vyhýbal  držení  všech  svých  zlatých  vajec  v  jednom  košíku,  a  proto  schovával  drahé  kovy  v  trezorech  bank  
po  celém  světě.  Dokumenty  poskytnuté  tomuto  spisovateli  jako  důvěrné  mají  za  cíl  identifikovat  57  bank  ve  33  zemích,  kde  bylo  uloženo  
Marcosovo  zlato.

SCOTT:  Pravda.

SCOTT:  Není  to  pravda.  Zatímco  zlato  dodané  do  Kloten  Pedro  (Peter)  Laurel  bylo  původně  uloženo  tam,  bylo  okamžitě  zadáno  do  
systému.  Nikdy  to  nepatřilo  Laurel  ani  Marcosovi.  Vždy  to  patřilo  k  systému.

SEAGRAVE:  Nesmírné  bohatství  japonské  válečné  kořisti  potvrzuje  zpráva  z  roku  1950,  kterou  připravilo  MacArthurovo  
velitelství.  Níže  je  uveden  úryvek:

SCOTT:  Během  let  bylo  zabito  několik  švýcarských  právníků.  Marcos,  stejně  jako  Hirohito  a  Soekarno,  uložil  systémové  zlato  do  
systému  ve  prospěch  systému.

SCOTT:  Mac  Arthur  nikdy  neznal  vnitřní  fungování  systému.  Nebylo  třeba,  aby  to  věděl.  Věděl  hodně  o  tom,  co  se  děje,  stejně  jako  Keenan  
Fund,  který  byl  založen  na  financování  skrývání  pravdy  a  na  ochranu  Hirohita.

GUYATT:  Tato  dohoda  je  však  výjimkou.  Je  mnohem  běžnější,  že  zlato  je  nabízeno  nebo  nabízeno  na  základě  Good  London  Delivery.

Ověřování  přesnosti  takových  ložisek  zlata  je  často  plné  nebezpečí. .  Kopie  faxové  zprávy  z  roku  1994  uvádí,  že  švýcarský  právník,  
který  se  zavázal  „prozkoumat“  citlivé  ložisko  zlata,  které  kdysi  patřilo  Marcosovi,  je  nyní  „pohřešovaný,  pravděpodobně  mrtvý“.

SEAGRAVE:  Zlato  a  stříbro  vlastněné  Japonskem  –  majetek,  který  Japonsko  získalo  pod  nátlakem,  nezákonnými  činy  konfiskace,  vyvlastnění  
nebo  rabování  –  majetek  nalezený  v  Japonsku  a  identifikovaný  jako  majetek,  který  se  nacházel  ve  spojenecké  zemi  a  byl  převezen  do  
Japonska  podvodem  nebo  nátlakem  Japonci  nebo  jejich  zástupci  –  velké  hromady  zlata,  stříbra,  drahých  kamenů,  zahraničních  poštovních  
známek,  rytých  destiček  –  zásoby  drahých  kovů  a  diamantů  vlastněné  nebo  kontrolované  Japonci  –  30  000  karátů  diamantů  v  jedné  skrýši  
a  jediné  nález  52,5  liber  hromaděné  platiny  --

GUYATT:  Toto  specifikuje  velikost  tyče,  minimální  požadovanou  čistotu  a  přijatelný  punc.  Zatímco  London  Delivery  zůstává  pro  
mnohé  barem  volby,  preferovanou  destinací  je  Švýcarsko  a  zejména  zóna  volného  obchodu  na  letišti  Kloten.

http://gold.greyfalcon.us/gold10.html

ČLÁNKY  SEAGRAVE'S  DALŠÍ  PODROBNOSTI

[Poznámka:  Keenan  Fund  nijak  nesouvisí  s  Neilem  Keenanem.]
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Přestože  většina  tohoto  bohatství  byla  shromážděna  a  umístěna  pod  vojenskou  správu  Spojených  států  japonskými  úředníky,  bylo  
známo,  že  existují  nedeklarované  skrýše  těchto  pokladů.

To  je  důvod,  proč  se  nemůžeme  vrátit  ke  zlatému  standardu.

Pokud  jsem  pochopil,  co  jste  mi  řekl  správně,  zdálo  by  se,  že  mezinárodní  společenství  si  uvědomilo,  že  drahé  kovy,  držené  jako  
kolaterál  pro  národní  ekonomiky,  byly  negativní.  Omezilo  by  to  ekonomický  růst  na  jakoukoli  čistou  hodnotu  těchto  aktiv  a  mohlo  by  to  
způsobit  masivní  inflaci.

Například,  když  je  uzavřena  hypotéka,  banka  vydá  nové  peníze  (fiat)  proti  podpisu  zpracovatele  hypotečních  směnek  -  ale  za  tím  je  
skutečné  aktivum,  kterým  je  nemovitost  zakoupená  prostřednictvím  hypotečního  listu.

UMOŽŇUJE  MĚNA  FIAT  IDEÁLNĚ  HOSPODÁŘSKÝ  RŮST  VLASTNÍM  tempem?

WILCOCK:  Keithe,  mám  jednu  velkou  sadu  otázek/prohlášení,  o  kterých  si  uvědomuji,  že  jsem  se  tě  ještě  nezeptal.

SCOTT:  Fiat  měny  se  mohou  jevit  jako  kryté  dluhem,  ale  tento  dluh  by  byl  kryt  hodnotnými  aktivy.

WILCOCK:  Pokud  vám  dobře  rozumím,  ideálem  vytvoření  fiat  měny  bylo  vytvořit  mírumilovnější  planetu,  kde  by  lidé  nebojovali  o  zlato  –  a  
peníze  by  mohly  být  vydávány  v  souladu  s  množstvím  probíhajícího  ekonomického  růstu.

Před  první  světovou  válkou  vlastnili  zlato  v  Evropě  a  Americe  převážně  Židé.  (Nebudu  zde  hanlivý,  jen  uvádím  historii).  Není  na  tom  nic  
špatného.

-  pokud  jsou  nové  peníze  (fiat)  i  hodnota  nemovitosti  zaúčtovány  v  pokladně.

SCOTT:  Pokud  se  jako  základ  měny  použije  určitá  položka,  jako  je  zlato,  bohatí  zlato  stále  získávají  a  chudí  ho  prodávají.  Je  to  směšný  a  
zastaralý  systém  a  nelze  jej  udržet.

Fiat  je  pak  garantován  upsanou  peněžní  hodnotou  nemovitosti.  A  tak  vytvořené  peníze  mají  hodnotu  -

V  Evropě  před  první  světovou  válkou  byla  většina  zlata  ve  vlastnictví  soukromých  rodin,  které  své  zlato  z  různých  důvodů  přemisťovaly  ze  
země  do  země.

Když  zaúčtujete  X100  jako  Fiat,  ale  pak  nezaregistrujete  Y100,  máte  zůstatek  X100  záporný  –  a  banka  má  kladný  zůstatek  Y100.

SEAGRAVE:  Jedním  z  velkolepých  úkolů  okupace  bylo  shromažďování  a  hlídání  velkých  zásob  zlata,  stříbra,  drahých  kamenů,  
zahraničních  poštovních  známek,  rytin  a  veškeré  měny,  která  není  v  Japonsku  legální.

Musíme  je  však  chápat  jako  odlišnou  kulturu  žijící  v  rámci  jiných  kultur.

To  vám  dává  X100  (fiat)  mínus  Y100  (úpis  upisování  nemovitosti),  což  v  rovnováze  dává  XY=0.

Tím  se  rozšiřuje  rozsah  zisku  soukromé  pozice  X  a  decimuje  veřejná  pozice  Y,  kterou  nadále  udržují  pouze  kolaterálové  účty  třetích  
stran.  K  tomu  dochází  pouze  proto,  že  dochází  ke  zneužívání  účtů  zajištění.

ZÁVĚREČNÉ  OTÁZKY  MEZI  WILCOCKEM  A  SCOTTEM

Zlato,  které  je  základem  a  základem  emise  měny,  znamenalo,  že  národy  neměly  žádnou  kontrolu  nad  svými  vlastními  ekonomikami.

MĚNA  FIAT

Problém  je  nyní  v  tom,  že  absolutorium  na  záporném  zůstatku  Y  nemůže  být  splněno,  protože  pozice  X  (nyní  privatizovaná)  zabírá  
absolutorium.
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SCOTT:  Správně.  Fungovalo  to  dobře  několik  let  a  pak  přišla  sekuritizace.

SCOTT:  V  roce  1921,  když  byla  uzavřena  dohoda  mezi  národy,  pochopily,  že  spravedlnost  je  klíčem  nezbytným  pro  mírový  svět.

Lidé  přicházejí  o  své  domovy,  protože  je  banky  zabaví.  Ve  skutečnosti  jde  o  přímou  krádež.  Banka  není  konečným  držitelem  zástavního  listu,  
je  pouze  držitelem  úschovy  a  není  tedy  účastníkem  úroků.

JAKÉ  PROCENTO  Z  TĚCHTO  PROSTŘEDKŮ  MĚLO  BÝT  DELEGOVÁNO  NA  HUMANITÁRNÍ

WILCOCK:  Bylo  mi  také  řečeno,  že  různé  humanitární  fondy  se  staly  operacemi  na  praní  špinavých  peněz  –  i  když  ti,  kteří  se  zapojili  do  
obchodních  programů,  si  už  užívali  směšně  fantastických,  téměř  nepředstavitelných  zisků.

Takže  to,  co  udělali,  bylo  účtovat  náklady  státní  pokladně,  což  je  veřejná  strana,  a  poté  vzali  splátky  hypotéky  jako  zisk  na  soukromé  
straně.  Udělali  to  tím,  že  nezaregistrovali  hypoteční  směnku,  kterou  zapsali  proti  státní  pokladně.  To  je  porušení  Charty.

Na  konci  druhé  světové  války  řekl  Hirohito  MacArthurovi,  že  lituje,  že  válka  byla  tak  zásadní.  Jen  ti  z  nás,  kteří  vědí,  v  čem  spočívala  centralizace  
tohoto  bohatství,  chápou  jeho  smutek.

http://divinecosmos.com/media/KEITH_SCOTT_GETTING_BACK_TO_BASICS.pdf

WILCOCK:  Bretton  Woods  požadoval,  aby  bylo  zhruba  75  procent  vygenerovaných  fiat  peněz  přiděleno  na  humanitární  účely.  Tato  částka  
se  nedávno  zvýšila  na  80-85  procent,  pokud  si  pamatuji,  co  mi  bylo  správně  řečeno.

Banka  je  prostě  obyčejný  zloděj,  lžou  a  podvádějí,  co  si  zařídili  jako  správní  řízení.  Poskytnu  vám  informace,  jak  bojovat  s  exekucí.  
Toto  jsou  informace,  které  by  měl  mít  každý:

ÚLEVA?

WILCOCK:  Domnívám  se,  že  mezinárodní  společenství  vidělo  tuto  masivní  konfiskaci  světových  zásob  zlata  jako  nutné  zlo,  aby  se  zabránilo  
mnohem  větším  humanitárním  krizím.

To  je  to,  o  čem  je  forfaiting  (předkoupě  dluhu),  protože  jde  o  systém  recyklace.

V  ideálním  případě  by  množství  vydaných  peněz  bylo  úměrné  množství  nového  bohatství  generovaného  ve  formě  komodit,  služeb  a  práce  –  
včetně  majetku.

VIDĚLI  TO  JAKO  NUTNÉ  ZLO?

SCOTT:  Bohatství  vytváří  bohatství.  To  je  základní  základ.  Dluh  generuje  dluh,  což  je  druhá  strana  mince.

Dnes  je  celý  systém  totálně  zkorumpovaný  a  mocní  okrádají  každého.

Namísto  registrace  majetku  do  státní  pokladny  a  platby  do  státní  pokladny,  banky  jednoduše  sekuritizovaly  hypotéku,  zaúčtovaly  ji  proti  státní  
pokladně  ve  svých  účetních  knihách,  zabalily  cenné  papíry  prostřednictvím  Freddie  Mac  nebo  Fannie  Mae  nebo  Sallie  Mae  atd.,  odkazovaly  na  
upisování  proti  globální  účty  (prostým  zrcadlením  účtů  a  bez  autorizace)  a  poté  jej  prodal  jako  papír  AAA.

To  by  mohlo  vysvětlovat,  jak  by  vůdci,  kteří  jinak  nepřijali  hegelovskou  dialektiku /  genocidní  myšlení,  byli  v  pořádku  s  vytvářením  zvěrstev  
nezbytných  ke  splnění  tohoto  úkolu.  Je  to  správné,  jak  to  vidíte?

Právě  viděli  světovou  válku,  která  se  bojovala,  vyhrávala  a  prohrávala  –  a  nic  to  nezměnilo,  kromě  toho,  že  ve  světě  je  nyní  o  třicet  milionů  
méně  lidí.

Struktura  ve  skutečnosti  vyžaduje,  aby  65  %  peněz  bylo  použito  na  humanitární  projekty.  Během  let  George  Bushe  staršího,  Clintona  a  George  
Bushe  mladšího  se  to  zcela  zvrhlo.
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BYLY  OBCHODNÍ  PROGRAMY  UZAVŘENY?  KDO  JE  STÁLE  POUŽÍVÁ?

Není  to  v  rozporu  s  celým  cílem  zabavit  všechno  zlato?

WILCOCK:  Fulford  řekl,  že  obchodní  programy  byly  nedávno  ukončeny.  Pokud  se  to  skutečně  stalo,  jak  to  ovlivnilo  mezinárodní  ekonomický  

systém?  Je  to  důvod,  proč  se  euro  částečně  zhroutilo  volným  pádem?

SCOTT:  Normálnost.  Lidem  to  připadá  normální.  Investoři  si  rádi  myslí,  že  existuje  nějaká  forma  záchranné  sítě.  Částky  v  těchto  
bankách  jsou  ve  skutečnosti  malé  --  nedostatečné  k  řízení  ekonomiky.

SCOTT:  Jako  výše.

SCOTT:  Stále  to  používá  asi  200  špičkových  lidí.

MAJÍ  TYTO  ZEMĚ  DOSTATEK  VOJENSKÉ  SÍLY,  ABY  ČELY  NĚJAKÉ  HROZCE?

Rozdíl  je  v  tom,  že  dolar  má  záchrannou  síť  (tj.  zajišťovací  účty)  a  euro  žádnou  záchrannou  síť  nemá  --

Důvod,  proč  se  euro  zhroutilo,  je  stejný  důvod,  proč  klesl  dolar.

ROZHODUJE  SE  NA  TOM  SEC?

WILCOCK:  Byl  stupeň  vojenské  síly  těchto  zemí  považován  za  dostatečný  k  tomu,  aby  čelil  jakékoli  vnímané  hrozbě,  kterou  by  toto  zlato  mohlo  

představovat?

WILCOCK:  Navíc  jsem  slyšel,  že  SEC  tvrdě  zakročila  proti  těm,  kteří  systém  zneužívali,  zejména  v  posledních  dvou  letech.

jen  ten  sen.

SCOTT:  Země  obecně  znají  dohody,  takže  vojenská  otázka  nikdy  nenastane.

To  je  důvod,  proč  jsou  zváni  noví  lidé  na  nižších  vstupních  úrovních.  Systém  potřebuje  lidi,  aby  tyto  pozice  zastávali,  aby  fungoval  tak,  jak  je  v  

současnosti  navržen,  a  mnoho  z  nich  bylo  v  tichosti  odstraněno.

Dny  eura  jsou  sečteny.

Čína  má  například  obrovské  množství  zlata,  ale  nikdy  se  ho  nedotkne  –  takže  jejich  ekonomická  stabilita  není  nikdy  ohrožena.

JAK  MOHLY  TYTO  DVA  MILIONY  TUNY  ZLATA  NĚJAKÝ  VLIV  NA  EKONOMIKU?

SCOTT:  Obchodníci,  kteří  neprovozují  systém  správně,  jsou  vinni  jako  kdokoli  jiný.  Většina  se  zajímá  pouze  o  stloukání  papíru  a  nebere  ohled  

na  to,  kdo  bere  zisky  nebo  co  se  s  těmito  zisky  děje.

PROČ  MÍT  NĚJAKÉ  STYKY  V  CENTRÁLNÍCH  BANKÁCH,  KDYŽ  TO  NENÍ  ZLATÝ  STANDARD?

WILCOCK:  Dobře...  tak  si  promluvme  o  těchto  globálních  kolaterálních  účtech.  Z  dokumentů,  které  jste  mi  ukázal,  je  celkem  zhruba  2  miliony  

tun  zlata.

WILCOCK:  Vraťme  se  k  ústřední  otázce,  pokud  bylo  90  procent  světového  zlata  staženo  z  trhu,  proč  dovolit,  aby  se  v  centrálních  bankách  v  Evropě  
a  Americe  objevily  zlaté  slitky?

Jak  by  mohla  mít  tato  mnohem  větší  nezákonná  ekonomika  nějaký  význam  nebo  dopad  na  hlavní  finanční  svět  a  zboží  a  služby  světa?

Lidé,  kteří  pracují  ve  finančním  systému,  musí  mít  lepší  morální  kompas,  a  pokud  se  neujistí,  že  jsou  peníze  nasměrovány  správně,  měli  by  být  

zavřeni.
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ŘEKNĚME,  ŽE  MÁTE  753  BILIONŮ  DOLARŮ...

ZÁCHRANA  Z  PLACHTA  NAVRHUJE,  ŽE  SE  TO  STALO  NEDŮLEŽITÉ

WILCOCK:  Řečeno  bez  obalu,  řekněme,  že  někdo  má  řadu  dobře  starých  zasvěcených  účtů,  které  narostly  na  753  bilionů  dolarů,  
vzhledem  k  tomu,  jak  rychle  mohou  celé  zůstatky  zdvojnásobit  hodnotu  pro  ty,  kteří  se  do  obchodování  skutečně  pustí.

WILCOCK:  Fondy  TARP  a  požitek,  s  nímž  byly  absorbovány,  naznačují,  že  tyto  peníze  se  skutečně  dostaly  do  bodu,  kdy  postrádaly  
veškerou  relevanci.

SCOTT:  Je  to  základní  hodnota  pro  fiat  systém.

To  je  více  než  12krát  více  než  celkový  HDP  každé  země  na  světě.

Peníze  z  otevřeného  veřejného  systému  byly  potřeba,  jinak  by  nic  nefungovalo.

Aby  dluh  měl  hodnotu,  vyžaduje  to  dvě  věci:  slib  dlužníka  a  záruku  jeho  slibu.  Tyto  dvě  věci  potvrzují  skutečnou  hodnotu  dluhu.

Banky  to  už  nedělají,  protože  vydělávají  na  sekuritizaci  a  prodeji  dluhu.

SCOTT:  Ano,  a  je  to  podkladová  hodnota  veškeré  měny,  když  se  k  ní  přistupuje  prostřednictvím  státní  pokladny.

Zdálo  se,  že  banky  a  instituce  po  roce  2008  zcela  zoufale  přijaly  záchranné  balíčky  TARP.

Zadruhé,  pokud  existuje  zajištěný  dluh,  pokud  jej  banka  nezaregistrovala  u  ministerstva  financí,  pak  se  fiat  nevztahuje.

MŮŽETE  VYČERPAT  TENTO  VLASTNÍ  KAPITÁL  ZE  SYSTÉMU?

SCOTT:  Neměli  na  výběr  –  a  přesto  centrální  systém  nenutí  banky,  aby  jako  veřejné  instituce  dodržovaly  jejich  Charty.  Je  to  buď  záměrné,  
nebo  extrémně  ignorantské.

Tím  chci  říct,  že  neexistuje  žádné  upisování.

WILCOCK:  Řekněme,  že  ten  člověk  chce  uvolnit  část  tohoto  kapitálu  a  vydělat  peníze.

POTŘEBUJEME  KONEČNĚ  MĚNOVÝ  SYSTÉM  ZALOŽENÝ  NA  FIAT?

WILCOCK:  Nicméně,  když  si  zde  jen  hrajeme  na  ďáblova  advokáta,  potřebujeme  nakonec  měnový  systém  založený  na  neúspěchu?

Banky  říkají,  že  upisují  dluh,  ale  pokud  by  bankéř  pochopil,  co  dělá,  a  provedl  náležitou  péči,  zjistil  by,  že  upisování  je  přelud  kouře  a  
zrcadel.

Nestane  se  extrémně  škodlivé  pro  systém,  když  lidé  začnou  vytahovat  několik  set  miliard  sem,  několik  set  miliard  tam  a  pokoušet  se  je  
přeměnit  na  aktiva,  která  mohou  použít  v  mainstreamovém  světě  –  například  koupit  nějaké  velké  gigant  jako  Yahoo,  například?

Bylo  skutečně  rozumné  zabavit  všechny  tyto  zlaté  držby?

SCOTT:  Proto  to  nemůžete  vytáhnout  ze  systému.  Vždy  tam  zůstává  upisovat  hodnotu  za  dluhovou  fiat.

Necháme-li  stranou  Fulfordovy  utopické  vize,  poškodilo  by  skutečně  svět,  kdyby  repatrioval  všechen  tento  poklad  a  dal  o  něm  vědět  
lidem?

Důvodem  je,  že  dluh  je  aplikován  na  zrcadlené  účty  a  nemá  žádnou  hodnotu  –  protože  dluh  nebyl  nikdy  registrován  prostřednictvím  
státní  pokladny.
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Důvodem  je,  že  zapsali  dluh  vůči  výrobci  bankovek,  aniž  by  dokončili  proces  konverze,  což  je  registrace  dluhu  v  rámci  státní  pokladny.

POKUD  DOCHÁZÍ  K  MASIVNÍ  ZLATÉ  deflace,  KOMU  TO  PROSPĚJE?

VYTVOŘILI  SOEKARNO  A  KENNEDY  ALTERNATIVNÍ  SYSTÉM  DÍKY  ZNEUŽITÍ?

WILCOCK:  Pokud  každý,  kdo  si  koupil  zlato,  aby  ochránil  svůj  majetek,  téměř  s  náboženským  zápalem,  projde  touto  masivní  deflací  zlata,  cui  
bono?

SCOTT:  Ano,  ale  hodnota  na  fiatu  musí  být  registrována  u  státní  pokladny  –  to  zase  dává  hodnotu  do  měny.

WILCOCK:  Zdá  se,  že  systém  byl  masivně  zneužíván.  Souhlasili  byste,  že  to  je  důvod,  proč  Soekarno  a  Kennedy  začali  v  60.  letech  20.  století  
směřovat  k  vytvoření  alternativního  systému?

Kam  se  vlastně  na  konci  dne  dostane  veškerý  kapitál,  který  v  těchto  aktivech  zaparkovali,  jakmile  se  zlato  stane  pěkným,  ale  poměrně  
levným  kovem?

NEVRÁTIL  BY  TATO  ŽALA  ZPĚT  TOTO  ZLATO  NA  TRH?

SCOTT:  Ano,  oba  si  uvědomili,  že  systém  je  zcela  zkorumpovaný.

JAK  VIDÍTE,  ŽE  VĚCI  VYCHÁZEJÍ  PŘÍZNĚ?

SCOTT:  Zlato  na  účtech  by  se  nikdy  nemělo  dostat  na  trh.

WILCOCK:  Jak  vy  osobně  vidíte,  že  věci  fungují  příznivě?

WILCOCK:  Naznačil  jste,  že  tento  systém  by  způsobil  utrpení  a  zvěrstva  tím,  že  by  USA  dostal  pod  nepřiměřenou  kontrolu  nad  tvrdými  
aktivy.

Zlato  je  v  současnosti  nafouknutý  balónek,  který  je  palec  od  konce  špendlíku.  To  je  bez  zlata  z  globálních  účtů.

SCOTT:  Těžko  říct.  Irové  dali  Evropě  dobrou  lekci  o  tom,  co  se  stane,  když  je  systém  Fiat  zneužit.

Není  to  však  to,  co  by  vaše  žaloba  dělala  –  repatriace  aktiv  a  jejich  uvedení  na  trh,  snížení  zlata  na  nejméně  10  procent  jeho  
současné  tržní  hodnoty,  ne-li  blíže  ke  2  procentům?

Zlato  by  mělo  zůstat  tam,  kde  je,  ale  mělo  by  být  veřejně  spravováno  nezávislou  veřejnou  institucí  –  která  by  neměla  obchodovat  
ani  se  zapojovat  do  jakéhokoli  podnikání.

SOUHLASÍTE  S  MYŠLENKOU  KOMODITNĚ  ZAHRNUTÉ  MĚNY?

Má  to  důsledky,  když  si  lidé  uvědomují,  že  dluh  je  ve  skutečnosti  úvěrovým  prodloužením  výrobce  bankovek.

SCOTT:  Nemáme  v  úmyslu  repatriovat  majetek  a  varoval  bych  kohokoli  před  tímto  způsobem.

WILCOCK:  Souhlasíte  s  myšlenkou  měny  založené  na  komoditách,  ve  které  jsou  dolary  vydávány  za  aktiva  uložená  ve  skladu,  jako  je  pšenice,  
kukuřice,  ocel,  měď  atd.?

Taková  věc  je  pro  svět  příliš  nebezpečná.  Musí  se  stát,  že  základní  systém  bude  zachován  a  bude  správně  fungovat.

SCOTT:  Jsem  velkým  zastáncem  tohoto  konceptu.

Evropa  bude  mít  malou  šanci  vymoci  dluhy  Řecka,  Portugalska,  Španělska  a  pravděpodobně  Itálie.
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V  zásadě  je  to  skutečně  jednodušší  vize  brettonwoodského  plánu  –  s  čistým  vedením.

WILCOCK:  Jak  plánujete  oslovit  kriminální  živly  naší  společnosti,  jakmile  se  dozvědí  o  množství  kořisti,  která  je  potenciálně  
dostupná?

Jeho  jednoduchost  je  děsivá  a  je  trochu  svévolná,  ale  mnohem  méně  než  současný  systém,  kterému  nikdo  nerozumí.

SCOTT:  Není-li  správně  zaveden  nový  systém,  není  šance  na  drancování.

Proč  se  zastavit  jen  u  komodit?  Proč  nevyužít  veškerou  hodnotu  ve  společnosti  jako  hodnotu  národa  pro  vydání  měny?

Jedním  z  hlavních  problémů  je  transparentnost.

JAK  CHRÁNÍTE  MAJETEK  PŘI  MASIVNÍM  PORUCHU?

JAK  MYSLÍTE,  ŽE  MŮŽEME  PŘEMĚNIT  SYSTÉM?

MYSLÍTE  SI,  ŽE  BY  MĚLI  BÝT  VŠICHNI  SOUDNÍ?

Lidé  mohou  věřit  tomu,  co  mohou  vidět,  spíše  než  věřit  tomu,  co  jim  říkají  lídři  trhu  –  což  je  obvykle  jen  lest,  která  
umožňuje  finančnímu  systému  je  ošidit.

WILCOCK:  Pokud  je  vynucovací  složka  skupin  chránících  tyto  účty  ochromena  masivním  mezinárodním  otřesem,  jak  
ochráníte  tento  majetek?

WILCOCK:  Jaké  jsou  vaše  osobní  pocity  ohledně  toho,  jak  nejlépe  přebudovat  ekonomický  systém,  který  bude  
přínosem  pro  lidstvo  a  Zemi  tím  nejpravdivějším  možným  způsobem?

WILCOCK:  Jak  vidíte  rozvíjení  a  rozplétání  tohoto  systému  v  reálném  světě?  Souhlasíte  s  myšlenkou  norimberského /  
jihoafrického  výboru  pravdy  a  usmíření?

SCOTT:  Zůstane  v  systému.  Změní  se  pouze  struktura  řízení.

(Osobně  nevidím  potřebu  snižovat  populaci,  nicméně  máme  technologii  na  migraci  mimo  planetu  -

SCOTT:  Ne.  Jednoduše  je  odhalte  a  pak  jim  vezměte  peníze.

WILCOCK:  Je  vůbec  možné  tento  majetek  ochránit?

SCOTT:  Ano,  příliš  snadné.  Systém  byl  strukturován  s  určitými  slabinami.  Jediné,  co  musíme  udělat,  je  utáhnout  to.

-  a  to  bude  samozřejmě  nutné,  pokud  lidé  chtějí  mít  pohodlí  západního  světa  ve  větším  měřítku.)

WILCOCK:  Nedojde  k  přílivové  vlně  lidí,  kteří  se  pokoušejí  najít  a  vydrancovat  tyto  zásoby  zlata,  jakmile  se  to  dostane  na  
veřejnost?

WILCOCK:  Myslíte  si,  že  průměrný  člověk  bude  někdy  schopen  pochopit,  proč  byly  tyto  kroky  původně  podniknuty  a  
považovány  za  nutné,  nebo  se  většina  lidí  rozzuří  a  vyjde  do  ulic?

SCOTT:  Ne.

Dokážou  vrcholní  lidé,  kterých  se  to  týká,  spravedlivý  soud,  nebo  je  s  největší  pravděpodobností  popraví  rozzlobené  davy?

SCOTT:  Ekonomika  je  v  zásadě  velmi  jednoduchá.  Napsal  jsem  o  tom  krátký  článek  a  přidám  ho.

SCOTT:  Nevinil  bych  lidi,  kteří  byli  podvedeni  ze  svých  domovů,  že  se  mstí.  To  se  v  mnoha  případech  zákonitě  stane.
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POKRAČUJTE  K  ODDÍLU  9:  ZAVŘENÍ  DVEŘÍ  --  ZASTAVTE  A  ZASTAVTE

WILCOCK:  Jak  se  můžeme  vyhnout  hlubokému  ekonomickému  utrpení  uprostřed  tohoto  přechodu?

V  příloze  budete  muset  jít  trochu  dolů,  protože  první  část  je  stejná  jako  některé  informace,  které  již  máte.

Ano,  vidím  rozhněvané  davy,  jak  doslova  věší  bankéře  na  cokoliv,  co  najdou.  To  však  není  naším  záměrem  -

Budou  všechny  legitimní  peníze  ve  všech  legitimních  bankách  v  tomto  okamžiku  chráněny  nějakým  druhem  mezinárodního  
konsenzu  prostřednictvím  nouzového  stimulačního  programu?

WILCOCK:  Pokud  je  toxicita  vytažena  ze  systému,  neměl  by  mít  průměrný  člověk  v  životě  mnohem  větší  klid  a  pohodlí  než  nyní?  Rozhodně  se  nezdá  

správné,  že  tolik  lidí  žije  v  tak  nepříznivé  chudobě.

-  a  dá  se  tomu  vyhnout.

WILCOCK:  Snažíte  se  lidstvu  říci,  že  je  potřeba  pokračovat  v  používání  fiat  měny,  i  když  regulovanějším  a  transparentnějším  způsobem?  Mají  

globální  kolaterálové  účty  zlata  v  tomto  novém  systému  nějaký  význam?

SCOTT:  Amerika  nemusí  procházet  žádným  bolestnějším  obdobím  než  nyní.  (Připojím  část  plánu,  který  jsem  poslal  různým  úřadům,  kterým  lze  v  

Americe  věřit.)

SCOTT:  Rozhodně.  Prosperita  se  výrazně  zvýší,  jakmile  se  krádeže  zastaví.  Konkrétně  půjde  o  100  bilionů  dolarů  ročně,  které  lze  věnovat  na  

zlepšení  planety  a  blahobytu  jejích  lidí.

JAK  SE  V  TOMTO  PŘECHODU  VYHNEME  UTRPENÍM?

SCOTT:  Fiat  měna,  ano...  ale  musí  být  zaúčtována  s  ekvivalentní  hodnotou  aktiv.

Řešení  tzv.  dluhového  problému  lze  odstranit  téměř  přes  noc.
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Zvládli  jste  nemožné  –  a  to  není  nic  menšího  než  UMĚLECKÉ  Dílo.

ZAVŘENÍ  DVEŘÍ

DW:  Děkuji  ti,  Neile.  Pracoval  jsem  měsíce  na  výrobě  Finanční  tyranie.  Byla  to  docela  mimořádná  zátěž:  málem  mi  to  zničilo  zdraví  a  spánek,  
vyhrožovalo  mi  to  smrtí  a  jsem  moc  rád,  že  jsem  konečně  skončil.

DAVID  WILCOCK:  Když  jsme  se  blížili  ke  konci  tohoto  neuvěřitelného  procesu,  vedl  jsem  další  dialog  s  Neilem  Keenanem,  že  nakonec  
získal  titul  "Closing  the  Doors"  -  následovně.

NEIL  KEENAN:  Po  měsících  tvrdé  práce  jste  zkonstruoval  mistrovské  dílo.  Za  to  vám  všichni  děkují.

ŘEKNĚTE  NÁM  O  TOM  VÍCE

DW:  Když  se  to  všechno  scházelo,  chtěli  jste  udělat  toto  nové  oznámení  –  Zavírání  dveří.  Můžeš  nám  o  tom  říct  trochu  víc?

Pokud  si  to  přejete,  říkejte  tomu  připravovaná  klasika,  ale  toto  bude  plášť,  po  kterém  každý  sáhne,  když  píše  o  tak  obtížném  tématu,  
jako  jsou  zajišťovací  účty.

NK:  Abych  byl  úplně  upřímný,  chtěli  jsme  ho  vydat  před  Novým  rokem,  což  je  ten  správný  čas  věci  ukončit  –  ale  po  fantastické  reakci,  kterou  
jste  měli  z  prvního  článku,  jsme  cítili,  že  je  lepší  počkat  do  tohoto  třetího  a  nejodhalující  kus  –  nyní  skutečně  celovečerní  kniha  –  byla  vydána.
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(To  zahrnuje  BIS,  kteří  jsou  ruku  v  ruce  při  všech  dosud  probíhajících  krádežích.)

Všechny  vlády  budou  moci  žádat  o  podporu  na  budování  a  rozvoj  svých  vlastních  ekonomik.

Zmínili  jsme  konkrétní  osoby  a  instituce,  které  již  nyní  patří  k  těm  nejhorším.

Zdravý  rozum  vyžaduje,  aby  žádná  jednotlivá  země  ani  žádná  skupina  zemí  neměla  povolenou  kontrolu  nad  těmito  aktivy.

Jak  víte,  když  bylo  vydáno  první  číslo,  Monacká  skupina  měla  117  zemí,  které  podporovaly  náš  plán  konkrétní  akce  –  ale  nyní  je  do  toho  
zapojeno  138  zemí.

Faktem  je,  že  celý  systém  funguje  nelegálně,  mimo  ustanovení  o  důvěře  –  a  musíme  upozornit.

CO  PŘESNĚ  MYSLÍTE  "ZAVŘENÍM  DVEŘÍ?"

Všichni  jsou  znepokojeni,  protože  vědí,  že  někteří  lidé  se  snaží  prodat  zlato  a  využívat  finanční  nástroje,  které  jim  nepatří.

Jelikož  vystupujeme  jako  zřizovatelé  trustu,  potřebujeme,  aby  nám  příjemci  (což  jsou  vlády)  pomohli  obnovit  provozní  podmínky  trustu.

JAK  ZASTAVÍME  OPAKOVÁNÍ  FINANČNÍ  TYRANIE?

DW:  Když  říkáte  „zavírání  dveří“,  co  tím  myslíte?

DW:  Nemohly  by  se  tyto  vlády  zkorumpovat,  kdyby  získaly  kontrolu  nad  těmito  účty?  Jak  to  bude  nastaveno?

Jsou  si  vědomi  toho,  že  potřebují  vyčistit  bankovní  systém  co  nejdříve.  Spiklenci  je  třeba  zastavit  v  jejich  stopách.  A  teď!!

NK:  Účty  s  kolaterálem  byly  nezákonně  používány  po  léta  --  a  neudělala  se  ani  jedna  věc,  aby  to  zastavila.

CO  DĚLÁ  OZNÁMENÍ  O  ZASTAVENÍ  A  UKONČENÍ?

Kdo  činí  rozhodnutí?  Jak  zabráníme  tomu,  aby  se  finanční  tyranie  opakovala?

Vězni  skutečně  převzali  azyl  -  a  my  jsme  neudělali  nic,  vůbec  nic,  abychom  to  ukončili.

Nám,  naší  skupině,  byla  právě  svěřena  práva  na  Soekarno  Trust  a  vyčistíme  to  odshora  dolů  –  s  náležitou  pomocí.

DW:  Požádali  jste  mě,  abych  na  konci  tohoto  vyšetřování  zveřejnil  oznámení  o  zastavení  a  zastavení.  K  čemu  toto  upozornění  slouží?

NK:  Stejně  jako  u  původního  trustu  založeného  v  letech  1961  až  1971  platí  pravidla  vlastnictví,  že  aktiva  musí  být  soukromá.

Existuje  mnoho  jednotlivců  a  skupin,  kteří  neustále  vznášejí  nároky  proti  těmto  účtům  –  z  Filipín,  USA,  Spojeného  království  a  
všech  ostatních  zemí.  Jde  mnohem  hlouběji  než  jen  ty,  které  jsou  zmíněny  v  našem  příkazu  k  zastavení  a  ukončení.

To  umožňuje  správnímu  orgánu  a  nezávislému  rozhodčímu  senátu  na  nejvyšší  úrovni  řídit  Trust.

Nyní  si  musí  uvědomit,  že  jen  proto,  že  mají  v  rukou  nějaké  papíry,  tyto  účty  jim  nepatří  k  drancování.

NK:  Funguje  to  jako  provizorní  oznámení,  které  informuje  každého,  kdo  není  oprávněn  dotýkat  se  těchto  účtů,  že  je  musí  nechat  na  pokoji,  
nebo  nést  odpovědnost  za  následky.

Existuje  proces  -  a  pokud  tento  proces  zneužijete,  půjdete  do  vězení.
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NK:  Navzdory  tomu  všemu  se  nesmí  říkat,  že  například  rodina  Rothschildů  byla  v  uskutečňování  svých  plánů  o  něco  méně  mistrovská.

NK:  Pak  utrácejí  většinu  všech  našich  peněz  –  my  jako  kolektivní  druh  –  za  masové  rituální  lidské  oběti,  které  nazývají  „války“.

Nemusíme  je  mít  rádi,  ale  byli  opravdu  vynalézaví  –  čekali  a  čekali,  až  přijde  ten  správný  čas,  s  vědomím,  že  to  nikdy  v  životě  neuvidí.

Tyto  „války“  jsou  zinscenovány.  Nejsou  skutečné.  Kabala  financuje  obě  strany.  Oni  profitují.  Vyhrávají  bez  ohledu  na  to,  která  strana  vyjde  
vítězně.  "Rozkaz  z  chaosu."

HÁDÁNÍ  JE  NYNÍ  UKONČENO

Vyšly  však  příliš  brzy.  Nikdo  nechce  luciferský  nový  světový  řád  –  dokonce  ani  jejich  vlastní  členové.  Všichni  jsme  odkázáni  toužit  po  
svobodě  –  dokonce  pro  ni  zemřít.

Všechno  se  to  dá  zastavit  -  ale  nejdřív  se  musíme  probudit.  To  se  nakonec  děje.

NK:  Hádky  o  účty  jsou  tímto  C&D  ukončeny.

Technologie,  které  potlačili,  činí  všechny  jejich  argumenty  o  „přelidnění“  irelevantními.

Jsme  více  než  schopni  migrovat  mimo  planetu.  Buďme  upřímní  –  skutečným  problémem  zde  je,  že  se  jedná  o  nejzávažnější  případ  
rasismu,  nenávisti  a  nesnášenlivosti,  jaký  kdy  byl  na  Zemi  zaznamenán.

A  CO  LIDÉ  NAVŠTÍVILI  BIS  A  ZKUŠELI  SE  POUŽÍVAT  ÚČTY  SOEKARNO?

Přijdou  nějaké  boje,  ale  tentokrát  se  někdo  bude  bránit  -  a  odhalí  je.

FALOVANÁ  MÉDIA,  FALOVANÁ  HNĚV

DW:  Slyšel  jsem,  že  mnoho  lidí  navštěvuje  BIS  (Bank  for  International  Settlements)  s  nadějí,  že  budou  používat  tyto  účty  Soekarno.  Víš  
o  tom  něco?

Kradli  příliš  dlouho  --  ničili  nejen  USA,  ale  i  Evropu,  Asii  a  všude  jinde.  Mnozí  se  krčili  ve  svých  koutech,  přestože  finanční  svět  ovládl  jen  malý  
počet  lidí.

NK:  Naše  peníze  byly  utraceny  za  falešná  média,  což  vytváří  falešný  hněv  a  falešné  rozdíly  mezi  zeměmi.

NK:  Mám,  ano.  Naše  skupina  měla  někoho  umístěného  mimo  BIS  (Basilej),  který  monitoroval  situaci  právě  minulý  týden.
Vrátili  se  s  tím,  že  suverénní  národ,  který  známe,  se  snaží  přimět  BIS,  aby  jim  pomohla  s  používáním  účtů.

Stydím  se  za  to,  že  se  lidé  dokážou  chovat  tak  zbaběle,  ale  je  to  strach,  se  kterým  se  manipuluje  již  stovky  let.

Některé  z  těchto  zemí  vytvořili  titíž  lidé.  Prostě  nakreslili  hranice  všude  tam,  kde  to  vyhovovalo  jejich  nejlepším  zájmům,  a  zajistili,  že  tato  
území  budou  mít  neustálé  občanské  války  a  vnitřní  nepokoje.

Jeden  z  našich  zatím  nejmenovaných  partnerů  se  v  tomto  případě  choval  jako  oči  a  Keith  byl  naší  vnitřní  kontrolou  této  operace.

HROMADNÉ  LIDSKÉ  OBĚTI

BYLI  MISTROVNÍ  –  ALE  NIKDO  JI  NECHCE  NÁSLEDOVAT
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Některé  silné  náznaky  se  dostaly  do  médií,  jak  vidíte  zde  v  jejím  prohlášení  z  23.  ledna  2012:

JAK  JE  MŮŽETE  ZASTAVIT?

http://www.bbc.co.uk/news/business-16689211

DW:  Jak  můžete  těmto  národům  a  BIS  zabránit  v  tom,  aby  nadále  krást  tak  obrovské  množství  peněz?

Chápou,  že  Soekarno  Trust  je  jedinou  autorizací  uvedených  nástrojů.  A  přesto  se  i  přes  to  stále  snaží  pracovat  přímo  a  za  zády  Trustu.

V  rozhovoru  pro  BBC  paní  Lagardeová  řekla,  že  nyní  je  čas  jednat,  abychom  se  vyhnuli  depresi  ve  stylu  30.  let.

NK:  Dáš  jim  pěstí  do  úst,  než  tě  sežerou!  Ne...jen  vtip.  (Jsem?)

Naši  pozorovatelé  je  viděli  vstoupit  do  BIS  brzy  během  dne  a  opustit  BIS  pozdě  v  noci.

Řekla:  "Když  se  na  to  podíváme  z  této  perspektivy,  rok  2012  musí  být  rokem  uzdravování.  Ale  jak  to  již  dávno  řekl  Hippokrates:  "Uzdravení  
je  otázkou  času,  ale  někdy  je  to  také  otázka  příležitosti."

"A  dnes  to  musí  být  příležitost,  kterou  si  sami  vytvoříme.  Jinak  bychom  mohli  snadno  sklouznout  do  okamžiku  30.  let  minulého  století."

Už  to  trvá  dlouho,  Davide.  Jediný  důvod,  proč  to  pokračuje,  je  ten,  že  všechny  centrální  banky,  s  výjimkou  dvou,  jsou  kontrolovány  
FEDS.

Něco  se  tam  děje.  Víme,  kdo  jsou  -  a  musíme  to  okamžitě  zastavit.

"Okamžik,  kdy  se  důvěra  a  spolupráce  zhroutí  a  země  se  obrátí  dovnitř.  Okamžik,  který  nakonec  vede  k  sestupné  spirále,  která  by  mohla  
pohltit  celý  svět."….

BIS  je  také  soukromá  instituce  kontrolovaná  FEDS,  kterou  zase  kontroluje  šest  velkých  komerčních  bank.

LAGARDE  ŘÍKÁ,  že  MMF  SE  JIŽ  NEBUDE  ÚČASTNIT  PRANÍ  špinavých  peněz

Dodala  však,  že  stále  existuje  šance  na  vyřešení  krize.

To  vše  je  FED  a  nemá  to  nic  společného  s  Soekarno  Trust  -  kromě  skutečnosti,  že  nezákonně  umístili  lidi  do  pozic  bez  řádného  postupu.  
To  zase  umožnilo  každému  ukrást  to,  co  mu  nepatří.

Způsobilo  to  mnoho  problémů.  Podívejte  se  na  MMF,  který  je  také  rozšířením  FEDu.  Nyní  Christine  Lagarde  nechce  mít  nic  společného  
s  tímto  praním  špinavých  peněz,  jak  tomu  říká.

NK:  Další  poznámkou  je,  že  Christine  Lagardeová,  šéfka  MMF,  již  dala  jasně  najevo,  že  MMF,  výtvor  FED,  již  nebude  prát  peníze  FEDu.

Řekla:  "Zůstávám  stále  v  naději.  Věřím,  že  se  takovému  scénáři  můžeme  vyhnout,  a  říkám  to  z  jednoduchého  důvodu:  víme,  co  je  
třeba  udělat."

Jaké  peníze?  Pouze  zrcadlí  účty  a  nelegálně  vytvářejí  peníze  z  kouře  a  zrcadel.

"Ačkoli  ekonomický  výhled  zůstává  hluboce  znepokojivý,  existuje  cesta  ven.  Nyní  musí  svět  najít  politickou  vůli,  kolektivní  vůli,  
udělat  to,  o  čem  ví,  že  je  třeba  udělat."

VŠECHNO  JE  TO  VELMI  PROPRACOVANÁ  PODVODNÁ  PRÁCE

Tím  vlastně  říká  kabalům,  že  jejich  den  na  slunci  skončil.
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NK:  Pokud  nezaplatíte  tyto  peníze,  které  nikdy  neexistovaly,  vezmou  vám  vaše  vysoké  politické  posty,  vaše  energetická  práva,  vaše  
práva  na  vodu  a  tak  dále.  Pamatujete  si  147  super  korporací  vlastněných  těmito  společnostmi  přidruženými  k  FEDu?

NK:  Z  toho,  co  vím,  tato  skupina  vstoupí  do  akce  ve  velmi  blízké  budoucnosti.

a  kdo  to  dělá?  Pár  potrhlých  starců,  kteří  pracovali  za  železnou  oponou  -  a  stále  věří  v  globální  nadvládu.

Předpokládá  se,  že  existuje  další  skupina  se  130  národy,  ale  to  je  nesmysl  --  nechci  tedy  ztrácet  čas  tím,  že  se  tím  budeme  zabývat.

NK:  Celá  Evropská  unie  byla  zachráněna  těmito  schématy  kouře  a  zrcadla,  což  v  konečném  důsledku  znamená,  že  si  ve  skutečnosti  nikdy  
žádné  peníze  nevymění  ruce.

Proto  to  musíme  zastavit,  Davide.  Jakmile  to  uděláme,  ukončí  to  jejich  malou  hloupou  hru  –  a  vrátí  Evropu  zpět  na  stejnou  úroveň.

Jsou  to  napodobitelé,  nic  víc.

Neexistuje  žádný  dluh  vůči  žádnému  z  těchto  národů.  EK  je  podváděla.  Irové  z  nich  vyděsili  peklo  tím,  že  jednoduše  požádali,  aby  zjistili,  
odkud  peníze  pocházejí.

Evropská  unie  je  nejlépe  popsána  jako  „fašismus  na  steroidech“.  Zde  máte  skupinu  jmenovaných  diktátorů,  kteří  diktují  zvoleným  
vládám.

Je  to  začátek  globálního  řízení  společností  a  měl  by  být  odhozen  na  smetiště  dějin  jako  jedno  velké  experimentální  bláznovství.

Soekarno  Trust  je  vrchol  hory  a  odtud  všechno  prší.  To  zkazí  nejednu  parádu,  že?

Nemohou  to  ukázat,  protože  všechny  peníze  pocházejí  z  kouře  a  zrcadel.

Pryč  se  Starým  a  dovnitř  s  Novým,  tak  říkajíc  --  ale  chtějí  ven  se  Starým  a  dovnitř  se  Starým.

CO  ŘÍKÁTE  LIDEM,  KTEŘÍ  NIKDY  NEBUDOU  VĚŘIT  ČEMU  POZITIVNÍMU?

Proto,  jak  nyní  víme,  že  je  to  přesné,  jak  mohou  nezákonně  jmenovat  někoho,  jako  je  Monti,  do  jakékoli  funkce  suverénního  
národa?  Ano,  jmenovat!!!

Zapomeň  na  to.  Čas  na  změnu.  Není  to  znovu  rok  1995.  Oz  byl  odhalen  jako  starý  muž!!!

DW:  Mnoho  lidí  je  tak  unavených  čtením  o  tomto  rozsáhlém  mezinárodním  spiknutí,  že  nikdy  neuvěří  ničemu  pozitivnímu  –  i  když  se  to  
skutečně  stane.

Co  jim  můžete  říct?  Opravdu  si  myslíte,  že  můžete  zavřít  dveře  finanční  tyranii?

Dříve  pochází  z  Goldman  Sachs  (jeden  z  vlastníků  Fedu)  a  je  připraven  prodat  svou  vlastní  zemi  přímo  v  tubusu  souhlasem  
s  platbou  za  půjčky,  které  byly  pouhými  zápisy  do  knihy  –  ale  musí  být  zaplaceny  skutečnými  penězi.

A  CO  GROUP  MONACO?

NK:  Budou  zavřené  –  a  nebudou  znovu  otevřeny.

DW:  A  co  Monaco  Group?  Nějaké  novinky  na  této  frontě?

KDO  TO  DĚLÁ?
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Budeme  mít  vlastní  skupinu  Profesionálů,  kteří  budou  dohlížet  na  celý  provoz,  ať  se  to  bankám  líbí  nebo  ne.

Doufáme,  že  uvidíme  vysoce  kvalifikované  a  silné,  etické  lidi  s  čistou  historií,  kteří  dokážou  učinit  rozhodnutí,  která  je  třeba  učinit.

Jejich  krádež  musí  být  zastavena.  Už  žádné  zákulisní  nabídky.

Zůstaneme  jako  zakladatelé  důvěry.  Neměli  bychom  se  podílet  na  jeho  kontrole  –  spíše  budeme  jednat  s  příjemci,  pokud  Trust  přejde  do  

režimu  offline.

Nadace,  která  má  být  zřízena,  se  bude  snažit  odškodnit  ty,  kterým  byly  odcizeny  –  a  dokonce  zřídí  právní  oddělení,  které  bude  pátrat  po  těch,  kteří  

nástroje  nezákonně  použili.

Neberte  „Zavírání  dveří“  doslovně,  Davide.  Právě  začínáme  osvobozovat  lidstvo  od  finanční  tyranie.

JAK  VIDÍTE  TENTO  VÝVOJ?

Musíme  si  dát  čas  na  to,  abychom  se  uzdravili  po  tom,  čím  nás  a  svět  prohnali.

Zavíráme  jejich  dveře,  ne  naše.

Nadace  bude  na  věci  dávat  pozor  –  spolu  s  těmi,  kdo  mají  zákonná  práva  na  monitorování  a  správu.

DW:  Jak  vidíte,  že  se  to  všechno  vyvíjí,  když  míříme  do  budoucnosti?

Aby  některé  banky  mohly  pokračovat,  musí  odtáhnout  linku  –  a  nechat  se  důsledně  prověřit  a  vyčistit.

CHCETE  SPUSTIT  DŮVĚRU?

NK:  V  budoucnu?  Páni,  díky  tobě  budu  žít  navždy!

Budeme  mít  také  své  vlastní  lidi  v  soukromém  sektoru  každé  banky,  kteří  budou  na  věci  dohlížet.  Už  žádná  tajemství.  Už  žádné  skrývání.  

Skutečně  transparentní  audit.

DW:  Pojďme  si  ujasnit  jeden  bod.  Říkáte,  že  chcete  být  těmi,  kdo  vedou  Trust?

Nejsem  jedním  z  těch  starších,  kteří  žijí  stovky  let.  Jsem  ještě  relativně  mladý,  ale  tohle  nikdy  nebyla  moje  životní  náplň.  Zdálo  se,  že  se  to  stalo,  

rozvinulo  se  a  uchopilo  mě  a  nepustilo.  Muselo  se  toho  udělat  tolik  –  a  nikdo  to  nedělal.

Až  to  bude  všechno  připraveno  –  a  nemohu  mluvit  za  naši  skupinu  –  ale  až  to  bude  připraveno,  osobně  plánuji  nasednout  na  koně  a  odjet  do  

západu  slunce.

BANKÁM  SE  NELZE  DŮVĚŘOVAT

NK:  Ne.  Záměrem  je  umístit  vysoce  kvalifikované  lidi  do  vedení  Trustu.

CO  CHCEŠ  DĚLAT  DÁL?

Potřebujeme  lidi,  kteří  jsou  kvalifikovaní  k  přijímání  rozhodnutí,  která  je  třeba  učinit.  Potřebují  správné  poradce.

NK:  Je  mnoho  věcí,  které  je  třeba  udělat.  Jedna  z  věcí,  kterou  udělám  téměř  okamžitě,  je  aktivace  našich  iniciativ  Free  Energy.

NK:  Jak  jsme  se  všichni  naučili  ze  zkušenosti,  bankám  se  nedá  věřit.

Všechno  je  nyní  připraveno.  Potřebujeme  jen  bezpečnost,  abychom  mohli  postupovat  vpřed,  aniž  by  naši  lidé  byli  zabiti.
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Bez  Dal  Bosca,  Davida  Sale  a  Ray  Dam  bychom  nevěděli  absolutně  nic.  Možná  bychom  jim  měli  poděkovat  za  odhalení  zlých  a  
zkorumpovaných  organizací,  které  ovládly  naši  planetu.

I  dnes  se  všichni  pokoušejí  rozdělit  to,  co  ve  skutečnosti  patří  globálním  vkladatelům  v  BIS  ve  Švýcarsku.

Nyní  jsme  zjistili,  že  Dal  Bosco  neobnovil  svůj  italský  pas.  Nelze  ho  najít,  ačkoli  se  předpokládá,  že  je  v  Itálii  nebo  Francii.

Doufejme,  že  Dr.  Seno  konečně  zrealizuje  vývoj  nové  Indonésie.

Mnoho  národů  to  již  požaduje  a  každý  národ  to  bude  požadovat,  jakmile  zjistí,  že  je  to  skutečné.  Toto  je  konec  éry  OIL  &  GAS,  kterou  nás  
Cabal  nechala  dusit.

Italové  ho  samozřejmě  ukryjí  nebo  pohřbí,  když  uvidí,  že  vytvořil  tento  nepořádek.

KDO  JINÝ?

VŠECHNO  TO  ZAČALO  KRÁDEŽÍ

Na  druhou  stranu  Sale  opustil  Thajsko  ve  spěchu  –  viděl,  jak  ho  kontrolovala  jiná  organizace,  jen  aby  zjistil,  že  neexistuje  žádná  
diplomatická  imunita  OSN.  Všechno  to  byla  lež.  Brzy  ho  spoutají.

PŘISTOUPIL  SE  VÁM  NĚKDO,  ABY  VÁM  POMOHLA?

NK:  Děkuji  Nelu,  našemu  zástupci  v  Indonésii,  za  veškerou  práci  a  tvrdou  práci,  kterou  vložil  do  toho,  aby  ostatní  věřili  –  nejen  v  to,  co  
děláme,  ale  v  Indonésii  samotné.

NK:  Zdá  se  mi,  že  nedokážu  překonat  to,  že  to  všechno  začalo  Danielem  Dal  Boscem,  italským  občanem,  který  ukradl  dluhopisy,  které  mi  
svěřila  Dračí  rodina.

DW:  Postavil  se  někdo  jiný  než  vaše  vlastní  skupina  a  pomohl  vám  během  tohoto  posledního  období  uzavírání  účtů  a  přepracovávání  
předpisů,  které  je  budou  řídit?

Máme  také  několik  bývalých  indonéských  generálů,  kteří  si  velmi  dlouho  přáli  uvolnit  finanční  prostředky  dlužné  prezidentu  Soekarnovi  a  
fondu  Soekarno  Trust.

Odtud  mě  přivedl  k  Davidovi  Saleovi,  Ray  Damovi  a  OITC,  což  ve  skutečnosti,  když  děláte  domácí  úkoly,  je  ve  skutečnosti  neentita  a  podvod.

NK:  Davide,  kdybych  nevěděl  nic  lepšího,  řekl  bych,  že  musíš  mít  nějaké  zasvěcené  informace…  Hahaha…

SPOJENÍ  INDONÉSIE

NK:  Tyto  prostředky  musí  být  uvolněny,  vráceny  a  použity  v  humanitárních  projektech,  které  byly  původně  určeny  pro  Indonésii.

Odtud  mě  vzal  na  dobrodružství  uvnitř  zednářů.  To  je  něco,  co  si  nyní  osobně  uvědomuje,  že  to  nikdy  neměl  udělat,  ale  přesto  to  
udělal.

Musím  poděkovat  profesoru  Dr.  Drs.  Seno  Edy  Soekanto  (Jakarta),  za  jeho  trpělivost  a  houževnatost  při  plnění  obsahu  Soekarnova  
závěti.

V  posledních  desetiletích  prošel  extrémními  potížemi  s  tolika  různými  skupinami  a  organizacemi,  které  se  pokoušely  ukrást  to,  co  nikdy  
nebylo  jejich.

Odhalil  mi  lidi  jako  Leo  Zagami  a  ty,  kteří  s  ním  pracují  –  a  mnoho  dalších.  Myslím,  že  je  teď  v  důsledku  toho  v  nebezpečí.
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DW:  Děkuji  mnohokrát,  Neile.  Měj  se  hezky.

Ačkoli  má  kdokoli  právo  bát  se,  když  jsou  jeho  životy  ohroženy,  rád  bych  v  tuto  chvíli  dal  Kabale  jasně  najevo,  že  Dr.  Seno  podepsal  
všechna  práva  k  Účtům  --  ve  smlouvě  podepsané  6.  listopadu  2011.

NK:  Nemáš  zač,  Davide.  Jsme  to  my,  kdo  by  vám  měl  poděkovat  –  za  to,  že  jste  jako  neplacený  dobrovolník  věnovali  tolik  svého  času  a  úsilí  
něčemu,  v  co  jste  původně  nikdy  nevěřili  –  a  riskujete  svůj  život,  abyste  nám  pomohli  a  pomohli  planetě.

Nezáleží  na  tom,  kdo  volá  a  ohrožuje  Dr.  Seno,  protože  už  nemá  žádnou  legální  kontrolu  nad  Účty.  Pokud  chtějí  volat  a  vyhrožovat  
lidem,  měli  by  mi  zavolat.

John  F.  Kennedy  byl  zabit  za  pokus  o  uzavření  dohody  s  Indonésií,  která  by  umožnila  těmto  fondům  transformovat  náš  svět.

Nyní  chápete,  že  v  tomto  našem  dnešním  světě  skutečně  existuje  BOOGEYMAN….

Ale  šetřete  si  hovory,  protože  s  největší  pravděpodobností  položím  telefon  a  nenechám  vás  mluvit  s  nikým  konkrétním  -  a  nechám  vás  30  
nebo  40  minut  blábolit,  zatímco  já  budu  v  jiné  místnosti  a  budu  vám  účtovat  telefon.

Pokud  bude  Indonésie  i  nadále  posilovat,  jak  již  začala,  svět  jim  může  skočit  na  záda  –  a  společně  můžeme  všechny  přivést  na  mnohem  
bezpečnější  a  lepší  místo.

Klikněte  na  následující  odkaz.  To  jsme  my...  United!!!

Nyní  můžete  vy,  čtenáři,  pochopit,  jak  se  cítíme.  Jakmile  dost  z  nás  dosáhne  tohoto  bodu,  neexistuje  způsob,  jak  by  nás  mohl  porazit  ani  
Boogeyman.

Takže  v  podstatě  to,  co  vám  říkám,  je,  že  nás  nezajímají  hrozby,  protože  skutečná  hrozba  je  v  otevírání  knih.

Indonésie  seděla  v  klidu  50-60  let  a  čekala,  až  zkorumpovaná  západní  Cabal  –  ta  samá  Cabal,  která  dnes  ničí  Ameriku  a  svět  –  uvolní  
prostředky  slíbené  prezidentovi  M1  Soekarnovi  z  Indonésie.

http://vimeo.com/moogaloop.swf?clip_id=2539741

Takže,  pokud  se  nějaký  blázen  rozhodne  si  s  námi  jen  hrát,  ten  blázen  se  může  ve  skutečnosti  ocitnout  tváří  v  tvář  takovým  lidem,  jako  je  Cabal  --

Kabala  tyto  prostředky  nikdy  neuvolní,  protože  mají  v  úmyslu  zničit  svět,  jak  ho  známe.

AKTUALIZACE  PÁTEK  2/10:  DR.  SENO  BYLO  OHROŽENO

vysvětloval,  proč  udělal  takovou  hloupost  a  byl  odpovědný  za  to,  proč  naši  společníci  museli  otevřít  knihy.

Od  té  doby  jsem  se  dozvěděl,  že  telefonát  nepřišel  od  Bushovy  kabaly,  jak  jsem  slyšel,  ale  od  nějaké  nejmenované  osoby.  Navzdory  
tomu  je  důležité,  aby  každý  pochopil,  že  Edy  Seno  se  konečně  zbavil  tohoto  závazku  –  v  souladu  s  výše  zmíněnou  dohodou.

Nicméně  den  Indonésie  se  stále  blíží!!

NK:  Bylo  mi  řečeno,  že  kvůli  našemu  vydání  C&D  ve  zprávě  o  finanční  tyranii  byl  Dr.  Edy  Seno  vyhrožován  někým  identifikovaným  pouze  jako  
Cabal.

pozdravy

Nebyl  to  jen  jeden  hovor,  ale  mnoho,  které  se  týkaly  Dr.  Sena.

Neil  Keenan

DĚKUJI,  NEIL!
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Dědic  a  nástupce  jsou  uznáni  za  legální  přístup,  kontrolu  a  autoritu  v  rozporu  se  smlouvou  –

Řádný  postup  pro  přístup  bude  probíhat  prostřednictvím  Ministerstva  financí  kteréhokoli  národa,  které  požádá  určené  arbitry  a  administrátory  

jmenované  těmi,  kdo  podepsali  níže.

a/nebo  ti,  které  určí  a/nebo  určí  --  budou  kontrolovat,  protože  změna  vlastnictví  vlastnického  jména  potvrzení  o  vlastnictví  je  nezákonná  a  nepatřičná  

podle  zákona.  Tak  to  řekli  všichni,  Ženeva,  11.  listopadu  1961.

Datum:  5.  ledna  2012.

OZNÁMENÍ  ZASTAVENÍ  A  UKONČENÍ

My,  níže  podepsaní  správci,  jmenovaní  dědicem  s  plnou  plnou  mocí,  prohlašujeme  a  prohlašujeme,  že  svěřenský  fond  a  smlouva  byly  porušeny  dne  

20.  ledna  1995  nezákonným  jmenováním  dědice  vlastnictví  –  podvodníka,  o  kterém  se  ve  smlouvě  nikdy  nezmiňuje.

Komu  se  to  týká:

DW:  A  teď,  tady  je  oznámení  o  zastavení  a  ukončení,  jak  mi  bylo  zasláno.

Majetek  byl  spíše  použit  k  páchání  podvodů  a  porušování  suverénních  práv  mnoha  přispívajících  zemí  prostřednictvím  diskriminačního  přístupu  

a  porušování  těchto  účtů,  které  byly  centralizovány  pro  zlepšení  světa,  jinými  suverénními  národy  a  hlavami  států.  se  spravedlivým  přístupem  

zaručeným  všem  přispěvatelům  a  nikdy  nebude  použit  jako  kasino  fond  bankéřů,  ať  už  jde  o  centrální  banky  nebo  komerční  banky.

Dále  prohlašujeme,  že  podmínky  smlouvy  nebyly  nikdy  čestně  a  řádně  spravovány  tak,  jak  bylo  dohodnuto.

Na  základě  kolektivní  smlouvy  mezi  Garuda  Memorial  Hilton  Indonesia  a  Green  Memorial  Hilton  Geneva  a  záručního  listu,  certifikátu  UBS  of  

Geneva,  bylo  dohodnuto  a  srozuměno  s  tím,  že  vlastnictví  níže  uvedeného  drahého  kovu  s  právním  převzetím  a  v  souladu  s  platnými  zákony ,  

že  každá  z  uvedených  osob,  která  ji  podepsala  v  časovém  období  (1961-1972),  a  ti,  kteří  se  na  ní  zúčastní  i  nepodepíší,  bylo  dohodnuto,  že  bude  

chránit  a  chápat  vlastnictví  všech  finančních  prostředků  a  majetku  uloženého  v  Union  Bank  of  Switzerland  a  stanoveno  dále.

Předmluva  To  Cease  and  Desist.

Znovu  uvádíme  a  znovu  deklarujeme  vlastnictví  veškerého  majetku  v  rámci  Trustu,  který  je  stále  vlastněn  jako  soukromý  majetek  skutečného  dědice,  

podle  Smlouvy  a  zákona,  jak  je  uvedeno.

Všechny  jsou  uloženy  pod  kódem  a  účtenkou,  stejně  jako  v  případě  odeslání  a  potvrzení  o  vlastnictví  společnosti  Union

Dne  11.  listopadu  1961  prezident  Spojených  států  souhlasil  a  potvrdil,  že:

Všem  suverénním  zemím  jsou  zaručena  jejich  spravedlivá  práva,  POUZE  v  případě,  že  bude  zachována  Smlouva  o  důvěře.  Pověření  vlastnictví  

dědici  je  tímto  potvrzeno  -  a  jakýkoli  nárok  na  opak  je  popřen.

Bank  of  Switzerland  pak  podle  potvrzení  o  osobním  vlastnictví  a  bylo  dohodnuto,  kdo  by  toto  vlastnictví  mohl  zastupovat,  tedy;

1.  Vlastnictví  jména,  pan  SOEKARNO,  (udělovatel)  pozice  I.,  poté  jeho  určený  dědic;

Vlastnictví  aktiv  zavázané  podle  podmínek  dohody  mezi  prezidentem  Johnem  F.  Kennedym  ze  Spojených  států  amerických  a  prezidentem  Soekarnem  
z  Indonésie  ze  dne  10.  listopadu  1961  a  dále  zavázané  na  základě  kolektivní  smlouvy,  která  byla  podepsána  dne  1.  března  1971,  poté  na  základě  

certifikáty  vydané  UBS  (Union  Bank  of  Switzerland),  je  soukromým  vlastnictvím.

Žádný  národní  suverén  nesmí  k  těmto  účtům  přistupovat  ani  je  používat.  Žádná  centrální  nebo  komerční  banka  ani  jiná  instituce  nesmí  k  těmto  

účtům  přímo  přistupovat  ani  je  používat.

Žádný  národní  vůdce  nesmí  přímo  přistupovat  k  těmto  účtům  ani  je  používat.  Žádná  vláda  nebude  mít  přímý  přístup  k  těmto  účtům  ani  
je  nebude  používat,  aniž  by  dodržela  řádný  postup.

Proto,  jak  bylo  podepsáno  a  doloženo,  jak  bylo  ratifikováno  a  potvrzeno,  vlastnictví  přejde  bez  přerušení  na  nástupce,  jak  je  uveden  v  

rodině  nebo  jinak  zmíněn.
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*  z  důvodu  zabránění  pokračujícímu  zneužívání,  krádežím,  podvodům,  nekalým  praktikám  a  neúčtování  proti  právům  a  účelům  příjemců  
(Národy  světa)  majetku  drženého  ZÁRUKOU  RODINNÉHO  DĚDICTVÍ  –  a  organizovaného  pod  'SOEKARNO  TRUST'  -  v  důvěře  pro  národy.

*  BAROSSO,  José  Manuel  D.,  předseda  Evropské  komise

*  CLINTONOVÁ,  Hillary  DR,  ministryně  zahraničí  Spojených  států  amerických

připojená  dohoda  převedla  všechna  jeho  práva  a  nároky  vyplývající  ze  ZÁRUKY  RODINNÉHO  DĚDICTVÍ  –  a  organizované  
v  rámci  „SOEKARNO  TRUST“  –  na  pana  Keitha  Francise  SCOTTA  spolu  s  panem.

*

*

*  dále  podepsaní  tvrdí,  že  podmínky  trustu  byly  implicitně  dohodnuty  mezi  signatáři  uvedeného

*

*  BUSH  Jr.,  George  W.,  43.  prezident  Spojených  států  amerických

*

3.  Vlastnictví  jména,  pan  SENO  EDY  SOEKANTO,  (syn  dědice  od  příjemce  grantu),  poslední  držitel  rodinného  dědictví  záruka  
signatáře,  vlastnictví,  pozice  III.  (organizováno  pod  'SOEKARNO  TRUST').

že  nárok  na  vlastnictví  ke  všem  drahým  kovům,  penězům  a  jiným  hodnotám  uvedeným  níže  se  tímto  zakládá

BAN  Ki-MOON,  generální  tajemník  Organizace  spojených  národů

BLANKFEIN,  Lloyd  C. /  GOLDMAN  SACHS

EMANUEL,  Rahm  I.,  starosta  Chicaga

že  dne  5.  ledna  2012  níže  podepsaní  vystaví  nárok  na  vlastnické  právo  a  vlastnické  právo  tak,  jak  bylo  dohodnuto,  že  níže  podepsaní  
popírají  a  zavrhují  jakékoli  tvrzení  o  jeho  zániku  a  upřednostňují  svůj  nárok  nad  právním  odmítnutím  nebo  popřením.  Potvrzuje  se,  že  od  
roku  1972  a  poté  až  do  dnešního  dne  existuje  konzistentní  nárok  a  uznání  nároku  ze  strany  banky  ze  zákona  a  listiny;

*  ACKERMANN,  Josef /  DEUTSCHE  BANK

BERNANKE,  Ben  S.,  předseda  Rady  guvernérů  Federálního  rezervního  systému

*  DIMON,  James /  JP  MORGAN

*  BERLUSCONI,  Sylvio,  bývalý  předseda  vlády  Itálie

*  CREDIT  SUISSE  (CS)

*

Neil  Francis  KEENAN  a  spolu  s  TŘETÍ  JEDNOTLIVCOU,  která  žádá  o  zachování  anonymity,  dále  jen:  „níže  podepsaní“;

Níže  podepsaní  proto  vydávají  tento  příkaz  k  zastavení  a  upuštění,  který  má  sloužit  jako  právní  oznámení  následujícím  stranám,  o  kterých  
se  níže  podepsaní  domnívají,  že  jednaly  ve  špatné  víře,  které  nesmějí  používat  nebo  povolit  použití  nebo  nárokovat  si  vlastnické  právo  
nebo  mít  právo  nebo  kontrolu  všech  a/nebo  jakýchkoli  aktiv  nebo  jejich  derivátů  v  přiloženém  seznamu  fondů  a  aktiv,  označených  jako  
„Příloha  A“ ,  dokud  neposkytnou  důkaz  o  spravedlivém  účtu  a  správě  níže  podepsanému  –  a  dokud  a  pokud  není  podepsaná  emise,  na  
případ  od  případu,  transakce  po  transakci,  potvrzení  o  povolence  za  jejich  použití,  takovou  povolenku  musí  dát  písemně  do  vlastních  
rukou  pouze  na  žádost  ministerstva  financí  vlády.

*  BUSH  Sr.,  George  HW,  41.  prezident  Spojených  států  amerických

FEDERÁLNÍ  REZERVNÍ  SYSTÉM  a  všechny  CENTRÁLNÍ  BANKY

že  Prof  Dr.  Drs.  SENO  EDY  SOEKANTO,  dědic  z  Grantee,  PATN,  101371/  Pozice  III.,  podle

Smlouva  je  trvale  v  prodlení  se  všemi  nezaplacenými  poplatky,  odvody,  úroky  a  jinými  náklady,  jakož  i  se  všemi  právy  zajištěnými  na  
základě  uvedené  kolektivní  smlouvy  z  důvodu  porušení  Smlouvy  a  Smlouvy,  kterou  níže  podepsaná  osoba  prohlašuje  za  neplatnou  z  
důvodu  neplnění  ze  strany  Nabyvatele.  (s);

*  BARCLAYS  GROUP,  Londýn  a  celý  svět.

*  CAMERON,  David  WD,  předseda  vlády  Spojeného  království

*

*

*

BLAIR,  Tony  ACL,  bývalý  premiér  Spojeného  království

Ať  to  všichni  muži  vědí:

Re-Afirmed  a  Re-Confirmed  neporušené  a  dále  uvedené;

BANKA  PRO  MEZINÁRODNÍ  VYPOŘÁDÁNÍ  (BIS)

*  DAVIGNON,  Étienne  FJ,  bývalý  místopředseda  Evropské  komise

*  DRAGHI,  Mario,  prezident  Evropské  centrální  banky  (/ex-GOLDMAN  SACHS)

*  GEITHNER,  Timothy  F.,  ministr  financí  Spojených  států  *  GREENSPAN,  Alan,  13.  
předseda  Rady  guvernérů  Federálního  rezervního  systému

*

Tento  příkaz  k  zastavení  a  ukončení  je  vydán  a  je  účinný  od  5.  ledna  2012  všem  Stranám  konkrétně  jmenovaným  a  uvedeným  
níže:

2.  Vlastnictví  jména,  pan  KIYAI  HADJI  DJAWAHIR,  (příjemce)  pozice  II.,  poté  jeho  syn;

*
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*  ROTHSCHILD  de,  Evelyn  RA

*  WOOTTON,  David,  primátor  města  LONDÝNA

VŠECHNY  OSOBY,  KORPORÁCE  nebo  jiné  PRÁVNICKÉ  SUBJEKTY,  které  se  pokoušejí  používat  tyto  účty  bez  výslovného  písemného  souhlasu  

níže  podepsaného.

NETANYAHU,  Benjamin  „Bibi“,  předseda  vlády  Izraele

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Pro  zlatou  záruku  certifikátu,  platinovou  záruku  certifikátu  a  povinnost  záruky  certifikátu  je  zapsán  veškerý  zápis  v  černé  knize.

*  MONTI,  Mario,  předseda  vlády  Itálie  (/ex-GOLDMAN  SACHS)

*  ROMNEY,  W.  Mitt

*

Nizozemsko,  Belgie,  Francie,  Indonésie,  Filipíny,  Japonsko;

A:

*  MEZINÁRODNÍ  MĚNOVÝ  FOND  (MMF)

*  ROCKEFELLER,  David  Sr.

*  UNION  BANK  OF  SWITZERLAND  (UBS)

*

Keith  Francis  SCOTT

Tajný  kód  záruky  č.  754008979933/GIS/441.

Poslední  držitel,  Signatář,  Vlastnictví,  PATN,  101371 /  Pozice  III.

*  KRÁLOVNA  ALŽBETA  II. /  HOUSE  of  WINDSOR,  Spojené  království  &  Commonwealth

*  SARKOZY,  Nicolas,  prezident  Francouzské  republiky  *  SOROS,  

George

VŠECHNY  VLÁDNÍ  kanceláře  ve  Spojených  státech,  Německu,  Velké  Británii,  Itálii,  Nizozemsku,  Belgii,

…………………………

*  WORLD  BANK  (Mezinárodní  banka  pro  obnovu  a  rozvoj)

Nápravu  lze  získat  poskytnutím  pravdivého  popisu  účtů  uvedených  v  „Příloze  A“  této  přílohy  –  a/nebo  získáním  zvláštního  souhlasu  níže  

podepsaného.

Reference:  Rodinné  záruční  dědictví.

*  PAPADEMOS,  Lucas,  předseda  vlády  Řecka  (/ex-GOLDMAN  SACHS)

*  ROTHSCHILD  de,  David  M.

VŠECHNY  komerční  a  centrální  banky  na  jakémkoli  místě  na  světě,  zejména  ty  se  sídlem  nebo  pobočkou  ve  Švýcarsku,  Hong  Kongu,  

Singapuru,  Spojených  státech,  Německu,  Velké  Británii,  Itálii,

Neil  Francis  KEENAN

*

*  ROMPUY  van,  Herman  A.,  předseda  Evropské  rady

*

*

Seznam  fondů  a  majetku:

FC  –  719098  –  Union  Bank  of  Switzerland  –  GTF  –  91  –  NVS

*  QUEEN  BEATRIX /  HUIS  van  ORANJE,  Nizozemsko

*  SUMMERS,  Lawrence  „Larry“  H.,  bývalý  ředitel  Národní  ekonomické  rady  (USA)

Francie  a  Japonsko;

*  KISSINGER,  Henry  A.

*  ROCKEFELLER,  John  „Jay“  D.  IV

SPOJENÉ  NÁRODY

Podepsáno:  5.  ledna  2012

…………………………

(Jeho  dědic  z  Grantee),

*  PAULSON,  Henry  „Hank“  M.,  bývalý  ministr  financí  Spojených  států  (74.)

RUBIN,  Robert  E.,  bývalý  ministr  financí  Spojených  států  (70.)

*  HSBC  GROUP

*
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POKRAČUJTE  K  ODDÍLU  DESET:  KOMENTÁŘE

Referenční  kód  č.  M550–7825-9096-  M5307-8259-069.34200313.

0067/D/4515/LM/45/A/00045/INDONESIA/0437756/DC/000045/A/00001

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Dědický  zákoník,  č.

BR/274809/CH/48092/INDNESIE/4860/CH/4809/TS/780982

VFT/2006747711/NG/4100001109/CFT/3218867571/CFT.6540078688

KÓD  POSLEDNÍHO  DRŽITELE,  Č.

Kód  výpisu  č.
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Děkuji  Benovi  za  to,  že  předal  tento  příběh  veřejnosti  na  prvním  místě  -  takže  se  zdá  vhodné  uzavřít  s  těmito  nejnovějšími  
inspirativními  aktualizacemi  z  jeho  placeného  deníku.

Chtěl  jsem  toto  vyšetřování  uzavřít  sdílením  několika  úryvků  ze  dvou  nejnovějších  aktualizací  Benjamina  Fulforda.

Tato  tragická  hrozba  se  naplnila  –  a  v  dalších  zprávách  jsem  tento  příběh  sledoval.  Fulford  neměl  pravdu  ve  všem,  zvláště  v  datech,  
ale  věřím,  že  časem  bude  v  mnoha  bodech  ospravedlněn.

SEKCE  KOMENTÁŘE

Navzdory  rozšířeným  dezinformacím  je  prokázanou  skutečností,  že  Fulford  předem  řekl,  že  Cabal  plánuje  v  Japonsku  vytvořit  umělé  
zemětřesení,  které  by  spustilo  jaderné  reaktory.

Důvod,  proč  mnoho  z  předních  zločineckých  podvodníků  rady  Federálního  rezervního  systému  ještě  nebylo  zatčeno,  je  ten,  že  starý  systém  
je  třeba  udržovat  v  chodu  pomocí  provázků,  drátů  a  lepicí  pásky,  dokud  nebudou  dokončeny  konečné  přípravy  na  radikálně  nový  systém.

FULFORD  DNE  31.  LEDNA  2012

Našel  jsem  mnoho  příležitostí,  kdy  Fulford  nezávisle  slyšel  totéž,  co  říkali  moji  vlastní  zasvěcení.

Část  desátá  –  Komentáře

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1026-financial-tyranny-final?start=3
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Napsal  David  WilcockČtvrtek,  09  únor  2012  03:33

http://benjaminfulford.net/2012/01/31/out-of-the-box-negotiations-are-proceeding-at-the-highest-level/
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Microsoft  byl  konkrétně  zmíněn  jako  společnost,  která  se  chystala  přejít  na  Kaput.  Rozpadnou  se  také  velké  korporátní  
mediální  korporace.  Mnoho  dalších  top  100  korporací  bude  podle  tohoto  zdroje  rozděleno  až  na  20  menších  jednotek.

Souvisí  to  s  rostoucím  globálním  bojkotem  teroristických  států  G5,  jak  je  vidět  na  rostoucím  počtu  zemí,  které  odmítají  
používat  americké  dolary  nebo  eura  k  obchodování.

Z  nového  finančního  systému  budou  také  vyloučeni  kabalisté,  kteří  mají  na  starosti  země  G5.  Bude-li  to  nutné,  
Pentagon  zachytí  jak  Ilumináty,  tak  nacisty,  aby  se  ujistil,  že  nezpůsobí  žádné  další  potíže.

Dalším  znamením  bylo  3.  února  zastavení  systému  mezibankovních  plateb  Clearing  House,  který  vlastní  rada  Federálního  
rezervního  systému.  Pod  povrchem  se  chystají  mnohem  radikálnější  akce.

Například  asijský  návrh,  o  kterém  se  nyní  vyjednává,  požaduje  10  milionů  jenů  nebo  asi  125  000  USD,  které  mají  být  
vyčleněny  pro  každého  jednotlivého  člověka  na  Zemi.

V  USA  také  proběhne  podrobná  studie  toho,  co  se  stalo  za  posledních  100  let  od  převzetí  moci  Federální  rezervní  radou  –  
a  mnoho  ukradených  finančních  prostředků  bude  vráceno  jejich  právoplatným  vlastníkům.

[]  Kompletní  přepracování  všech  institucí  zřízených  po  2.  světové  válce,  včetně  BIS,  Světové  banky,  MMF,  Mezinárodního  
soudního  dvora  a  OSN,  bude  znamenat  hromadné  odstranění  agentů  pro  sionisty  uctívající  Satana,  kteří  byli  pod  kontrolou  
těchto  institucí  ze  zákulisí….

Pentagon  také  předkládá  podobné  radikální  návrhy  na  úplnou  změnu  toho,  jak  lidé  mezi  sebou  a  s  přírodou  komunikují.

http://benjaminfulford.net/2012/02/07/the-takedown-of-the-satanic-cabal-is-proceeding-smoothly

DRUHÝ  úryvek  z  FULFORDU:  STAŽENÍ  PROBÍHÁ  PLYNULE

Jakmile  bude  chazarská  satanská  kabala  odstraněna  od  moci,  bude  tolik  peněz  a  tolik  investičních  příležitostí,  že  
všechny  oblasti  zažijí  boom.

Velkým  závěrem,  k  němuž  jsme  dospěli  na  nejvyšší  úrovni,  je,  že  starý  finanční  systém  na  Západě  byl  iluzí,  kterou  využívala  
tajná  kabala,  aby  nás  udržela  v  zotročení.

Navzdory  rozšířenému  pesimismu  ze  strany  mnoha  hledačů  pravdy  o  situaci  v  teroristických  státech  G5  jsou  v  zákulisí  
satanští  kabalisté  ovládající  západní  centrální  banky  ve  stavu  extrémního  strachu.

Oprašuje  se  například  starý  plán  proměnit  Filipíny  v  plně  moderní  národ  s  velkými  přírodními  rezervacemi.  Podobné  
rozvojové  projekty  budou  probíhat  po  celém  světě  –  takže  žádná  oblast  se  nebude  cítit  opomenuta  nebo  opomenuta.

Nyní  se  chystáme  stát  se  skutečně  svobodnými  způsoby,  které  předčí  nejoptimističtější  očekávání  většiny  lidí.  
Než  se  to  však  stane  skutečností,  bude  to  zpočátku  trvat  trochu  tvrdé  práce….

Jedním  z  důvodů  je,  že  americký  ministr  obrany  Leon  Panetta  minulý  týden  řekl  zástupci  Společnosti  Bílého  draka,  že  Pentagon  
a  americké  agentury  nemají  náladu  propustit  kabalisty  s  výborem  pravdy  a  usmíření.

Pentagon  ze  své  strany  dosáhl  dohody  o  spojení  s  čínskou  a  ruskou  armádou  za  účelem  vytvoření  globálních  mírových  sil,  
podle  vysoce  postaveného  zdroje  agentury.

"Sledovali  jsme  tyhle  lidi  už  dlouho,"  řekl.  Došel  se  k  závěru,  že  Federální  rezervní  rada  musí  být  demontována  –  a  kabalisté  
uvězněni.

65%  pokles  indexu  Baltic  Dry  (cena  dopravy)  v  tomto  roce  je  jedním  z  viditelných  příznaků  demontáže.

Došlo  také  k  dohodě  o  rozbití  mnoha  velkých  korporací  ovládaných  chazarskou  satanskou  kabalou.
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Byl  v  tom  také  příliš  otevřený.  Domnívám  se,  že  byl  zabit  buď  kvůli  drahým  kovům,  které  měl  doma,  nebo  to  měl  jiný  skrytý  důvod.

hutz

Policie  nikdy  nezveřejnila  všechny  podrobnosti  a  já  bych  sakra  rád  věděl,  co  ví...  nebo  co  si  myslí,  že  ví.

Toto  bylo  napsáno  noc  před  jeho  smrtí,  což  bylo  podle  novin  druhý  den  ráno.  Někdo  zavolal  do  hlášení  o  požáru  kolem  osmé  hodiny  ráno.

ZPRÁVA  OD  BLÍZKÉHO  PŘÍTELE  DAVIDA  HUTZLERA

Četl  jsem,  kde  někomu  (možná  vám)  napsal  komentář,  že  by  měl  nějaké  informace  o  něčem,  co  bylo  zveřejněno  na  webu  s  

názvem  Turf  Wars:  http://turfwarsapp.com/forum/43/topic/98670923/

Možná  jeho  vnější  politické  názory  způsobily  jeho  smrt.  Od  jeho  smrti  jsem  si  vygooglil  jeho  jméno  a  přišel  s  několika  weby,  které  navštěvoval  a  

vidím,  že  byl  ve  svých  názorech  politicky  přesvědčený.

WILCOCK:  Obdrželi  jsme  následující  dopis  od  někoho,  kdo  si  přeje  být  známý  pouze  jako  L*M***.  Nyní  jsme  vystopovali  blogový  příspěvek,  který  

David  napsal  jen  několik  hodin  před  svou  smrtí.

(MKUltra  před  4  týdny

David  Hutzler  5.  ledna  2012  23:46

Kdo  ví,  proč  je  mrtvý...  ale  já  vím,  že  by  si  život  ani  svého  dítěte  nevzal.  Prostě  nebyl  takový  muž.  Ten  muž  byl  laskavý,  starostlivý,  dával,  sdílel  

všechno,  co  měl,  a  měl  náboženskou  víru/víru.

V  tomto  příspěvku  není  sebemenší  náznak  sebevražedných  myšlenek  -  právě  naopak.

Dějí  se  tajné  věci,  ale  (**************)  už  je  skoro  tam…  (************)  vše  se  zdá  být  na  svém  místě…

Policie  případ  uzavřela  a  podle  mého  názoru  to  těm  hloupým  oslům  opravdu  bylo  jedno,  když  vyvodili  svůj  předpoklad...  a  tak  odcházejí  v  

domnění,  že  jsou  "Dick  Tracy"  skvělí  řešitelé  zločinů.

Davieho  Hutzlera  znám  od  roku  1982,  kdy  jsem  od  něj  koupil  firmu.  V  průběhu  let  jsme  spolu  mnohokrát  mluvili,  s  výjimkou  posledních  

10  let,  protože  jsem  byl  tak  zaneprázdněn  stavbou  domů  –  což  je  to,  čím  se  živím  zhruba  od  roku  1999.

Reset  vlády,  jak  řekl  Fullford,  je  plánován

Věřím,  že  Davie  byl  zavražděn,  prosté  a  jednoduché.  Podle  mého  názoru  je  v  tom  víc  než  to,  co  se  odhaluje.

Jen  doufám,  že  se  někdo  pochlubí  nebo  tak  něco,  protože  bych  rád  viděl,  aby  bylo  jeho  jméno  očištěno  -  a  pachatelé  postaveni  před  soud.

Jak  dobře  víte,  tento  obchod  se  zhroutil  kvůli  prasknutí  bublin  v  tomto  odvětví.  Často  jsem  přemýšlel  o  tom,  že  bych  se  zastavil  u  

Davieho,  ale  nikdy  jsem  si  nenašel  čas,  čehož  teď  lituji.

dnes  se  sem  dostal  západ..

Děkuji  za  přečtení.

brzy  se  dozvíme  další  podrobnosti.

AKTUALIZACE  2/11:  OSM  DALŠÍCH  ZATŘENÍ  –  VČETNĚ  PĚTI  ZAMĚSTNANCŮ  SENIOR  FOX  NEWS

Vím,  že  muž,  kterého  jsem  znala  před  10  lety,  svého  syna  miloval,  a  já  ho  prostě  nevidím  dělat  to,  co  říkají.  David  byl  vždy  chudý,  protože  

své  peníze  vždy  vkládal  do  jiných  věcí,  do  obchodů,  půdy,  zlata,  stříbra  a  nedávno  iráckých  dinárů.

V  sobotu  11.  února  došlo  v  Anglii  k  dalším  osmi  významným  zatčením  –  včetně  zaměstnance  ministerstva  obrany,  člena  ozbrojených  sil,  sloužícího  

policisty  a  pěti  vedoucích  pracovníků  bulvárního  deníku  Sun.
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Čtyři  současní  a  bývalí  zaměstnanci  Sunu  již  byli  zatčeni  minulý  měsíc  a  poslední  zadržení  vyvolává  otázky  o  životaschopnosti  
nejprodávanějšího  britského  deníku.

Děkuji  vám  za  vaši  trvalou  podporu  při  šíření  informací  o  tomto  vyšetřování  vašim  přátelům  a  rodině.

Generální  ředitel  News  International  Tom  Mockridge  poslal  zaměstnancům  zprávu:  "Dnes  jsem  dostal  osobní  ujištění  od  Ruperta  Murdocha  
o  jeho  naprostém  odhodlání  nadále  vlastnit  a  vydávat  noviny  Sun."

Bez  tebe  bych  to  nikdy  nedokázal  a  čekal,  že  to  přežiju.

Pokud  je  pravda  to,  co  jsme  slyšeli  o  hromadném  zatýkání,  je  to  stále  jen  úplný  začátek.  Nicméně  data,  jako  je  tato,  silně  potvrzují  vše,  co  
jsme  vám  řekli.  Nastal  čas.

Redaktor  Sun  Dominic  Mohan  řekl,  že  byl  „dnešním  zatčením  šokován  jako  kdokoli  jiný“,  ale  rozhodl  se  nadále  plnit  „povinnost  
listu  sloužit  našim  čtenářům“.

Děkuji  Benjaminu  Fulfordovi,  Neilu  Keenanovi,  Keithu  Scottovi  a  mnoha  dalším,  kteří  pracují  v  zákulisí,  aby  vybudovali  svět,  ve  kterém  
můžeme  všichni  žít.

http://news.yahoo.com/police-arrest-five-sun-newspaper-news-corp-111943053.html

Zdroj  uvedl,  že  mezi  zatčeními  byl  zástupce  redaktora  Sun,  obrazový  editor,  hlavní  reportér  a  dva  další  vedoucí  zaměstnanci.  Policie  
uvedla,  že  mezi  celkem  osmi  lidmi  zatčenými  v  sobotu  a  později  propuštěnými  na  kauci  byl  i  sloužící  policista .

Zdroj  uvedl,  že  dalšími  byli  zaměstnanec  ministerstva  obrany  a  příslušník  ozbrojených  sil .  Ministerstvo  to  odmítlo  komentovat.

Spolu.

LONDÝN  (Reuters)  -  Britská  policie  uvrhla  v  sobotu  do  nového  chaosu  skandálem  zasaženou  News  Corporation  Ruperta  Murdocha  
zatčením  pěti  vedoucích  zaměstnanců  nejprodávanějšího  deníku  The  Sun  při  vyšetřování  novinářů  platících  policii  za  upozornění.

DĚKUJI  ZA  VAŠI  TRVALOU  PODPORU

V  míru.

Tento  krok  je  součástí  širšího  vyšetřování  nezákonných  praktik  shromažďování  zpráv,  které  otřásly  britskými  politickými,  mediálními  a  
policejními  institucemi  a  v  loňském  roce  si  vyžádaly  uzavření  sesterského  nedělního  titulu  The  Sun,  News  of  the  World.

Riskoval  jsem  svůj  život,  abych  provedl  a  zveřejnil  toto  vyšetřování.  Věřím,  že  to  stojí  za  to  –  abychom  vytvořili  budoucnost,  kterou  si  
všichni  zasloužíme.

AKTUALIZACE  PŘÍŠTÍ  RÁNO:  SKVĚLÁ  SYNCHRONICITA

Přímo  v  pravé  poledne  –  ve  12  hodin,  když  provádím  poslední  úpravy  tohoto  vyšetřování  –  mě  ohromilo  počítadlo  zásahů,  když  jsem  
dokončil  94.  a  možná  i  poslední  menší  úpravu  dokumentu.

Sobotní  zatčení  přišlo  poté ,  co  společnost  předala  informace  policii,  což  byl  krok,  který  rozzuřil  zaměstnance  a  vyvolal  mezi  novináři  řeči  o  
honu  na  čarodějnice  ze  strany  majitele,  který  dříve  oslavoval  jejich  práci.

David  a  Mackie  Hutzlerovi  takové  štěstí  neměli.  Doufám,  že  jejich  smrt  nebude  zbytečná.  Dokončením  své  práce  a  zveřejněním  
tohoto  úplného  vyšetřování  mám  pocit,  že  spravedlnosti  bylo  učiněno  zadost.

Těším  se,  že  se  teď,  když  je  to  za  mnou,  vrátím  do  trochu  normálnějšího  života.  Spát  podle  konzistentního  rozvrhu  bude  opět  příjemné  –  
stejně  jako  uspokojení  z  toho,  že  je  to  konečně  hotovo.

Murdoch  má  přijet  do  Londýna  příští  týden  a  má  se  setkat  se  zaměstnanci,  uvedl  zdroj  obeznámený  se  situací.
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Dostávám  se  do  stavu  hlubokého  soustředění  založeného  na  protokolech  vzdáleného  sledování  a  pokouším  se  nechat  slova  projít,  
aniž  bych  věnoval  pozornost  tomu,  co  říkají.

Sny  mi  říkaly,  že  to  NEZničí  planetu,  ale  na  chvíli  se  všichni  budou  bát,  že  ano.

Poselství  byla  mimořádně  pozitivní,  láskyplná  a  podpůrná  a  byla  úžasným  zdrojem  duchovního  vedení  a  inspirace.

Varování  byla  tak  silná,  že  jsem  skutečně  odvážně  riskoval  a  zveřejnil  je  na  svých  webových  stránkách  –  v  rámci  článku  s  názvem  
Bouncing  Back  from  Hack  Attack.

Počítadlo  zásahů  bylo  přesně  na  14444  –  poté,  co  jsem  to  již  zveřejnil  ve  3:33  ráno.

Pečlivě  jsem  zdokumentoval,  jak  to  dělám,  krok  za  krokem,  takže  se  to  můžete  naučit  dělat  sami,  pokud  jste  ochotni  cvičit  –  ve  video  
sérii  Access  Your  Higher  Self.

Okamžitě  jsem  si  uvědomil,  že  se  proroctví  po  Fukušimě  splnilo,  a  napsal  jsem  ho  sem.

Pokračujte  a  smějte  se,  pokud  musíte,  ale  hned  další  věc,  kterou  se  chystám  dokončit,  teď,  když  je  to  hotovo,  je  celá  kniha  o  tomto  druhu  
věcí  a  skrytém  duchovním  světě,  do  kterého  to  nakonec  vede  –  s  názvem  Synchronicita  Klíč.

Každý,  kdo  by  skepticky  napadal  tuto  schopnost  jako  "pseudovědu",  by  si  měl  přečíst  The  Source  Field  Investigations  -
-  ve  kterém  poskytuji  více  než  1000  akademických  odkazů,  které  dokazují ,  že  všichni  máme  přístup  ke  kolektivnímu  
vědomí.

Toto  bude  dlouho  očekávané  pokračování  The  Source  Field  Investigations  a  doufáme,  že  bude  zveřejněno  v  září  nebo  říjnu  tohoto  roku.

PROROCTVÍ,  KTERÁ  SE  SPLŇUJÍ

OK,  ÚPLNÉ  ZVEŘEJNĚNÍ...

Dále  jako  sekce  Přepisy  čtení  na  mém  webu  odhaluje,  že  také  prošlo  mnoho  úžasných  proroctví.  Klikněte  sem  a  poté  nastavte  v  
rozevíracím  poli  "Zobrazit  #"  hodnotu  "Vše".

Mnohé  přepisy  z  roku  1999  velmi  přesně  popisovaly  situaci,  ve  které  se  nyní  nacházíme.  Také  jsem  publikoval  několik  proroctví  
z  11.  září,  která  byla  tak  konkrétní,  že  jsem  je  sepsal  ještě  ten  samý  den.

Původně  jsem  nechtěl  použít  tento  další  datový  bod  pro  naše  vyšetřování,  ale  teď,  když  došlo  k  této  neuvěřitelné  synchronicitě,  mám  
pocit,  že  to  není  špatný  nápad.

Nedávno  jsem  měl  řadu  překvapivých  snů,  které  naznačovaly,  že  se  chystá  další  velká  katastrofa  -  podobná  ropné  skvrně  BP.

Jak  je  veřejně  známo,  od  roku  1996  jsem  obdržel  stovky  stran  verbálních  zpráv  od  toho,  co  můžete  nazvat  podvědomou  myslí,  ale  co  já  
rád  nazývám  Vyšší  Já.
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Na  stole  jsem  měl  hromadu  pásek,  které  byly  přes  měsíc  staré,  a  přesně  ve  chvíli,  kdy  jsem  je  začal  přepisovat,  by  pásky  hovořily  o  tom,  
co  se  mi  právě  stalo.

Přesto  se  domnívám,  že  tato  data  jsou  významná  a  měla  by  být  zahrnuta.  O  těchto  zkušenostech  budu  psát  mnohem  více  v  Klíči  
synchronicity.

Tento  úžasný  jev  se  dokonce  stal,  když  jsem  přepisoval  pásky,  které  se  ztratily  při  míchání  --

Ne  vždy  jsem  publikoval  zprávy,  které  jsem  dostával.  Obecně  nečtu  přepisy  poté,  co  je  napíšu.

Stručně  jsem  se  o  tom  zmínil  i  v  této  obsáhlé  analýze.

po  osmi  letech  zpoždění.

Toto  konkrétní  poselství  na  mě  čekalo  od  31.  prosince  2001  –  v  předvečer  Nového  roku.

NENÍ  vázáno  LINEÁRNÍM  ČASEM

V  jednom  z  těchto  případů  byl  popis  sladkého  bramboru,  z  něhož  vycházely  vysoké  výhonky  –  a  přesně  to  jsem  měl  na  lednici.  To  byla  
jedna  z  několika  nepopiratelných  "souřadnic"  mého  současného  okamžiku.

ÚŽASNÉ  POTVRZENÍ

Mohu  snadno  dokázat,  že  to  není  lež  nebo  výmysl,  protože  mám  několik  úložných  míst,  která  odhalují,  že  tento  soubor  zůstal  nedotčen  
od  ledna  2002.  Tyto  soubory  lze  otevřít  a  číst.  To,  co  bylo  napsáno,  jsem  nijak  nezměnil.

Existuje  mnoho  lidí,  kteří  tvrdí,  že  jsou  schopni  tento  proces  provést  přesně.  Stále  však  dochází  k  selháním  proroctví,  která  se  skutečně  
naplňují.  Některé  příklady  jsou  velmi  nedávné.

Hanba  a  posměch,  které  jsem  snášel  nad  používáním  této  dovednosti  -  včetně  mých  vlastních  profesionálních  kolegů  v  minulosti  -  způsobily,  
že  jsem  ji  téměř  úplně  přestal  používat,  i  když  funguje.  Stále  každé  ráno  pečlivě  sleduji  své  sny.

Zde  je  to,  co  jsem  napsal,  zatímco  jsem  byl  v  hlubokém  transu,  pouhé  tři  a  půl  měsíce  po  11.  září.

Potom  se  údajný  zdroj  jednoduše  vymlouvá,  proč  se  to  nestalo  –  jako  ega  lidí,  kteří  je  čtou.

Když  jsem  končil  toto  vyšetřování,  dostal  jsem  velmi  silné  snové  zprávy,  které  mi  říkaly,  abych  se  vrátil  a  přečetl  si  své  původní  přepisy,  
počínaje  kolem  11.  září  a  poté.

PROROCTVÍ  PRO  NAŠÍ  DOBU  --  OD  31.  PROSINCE  2001

Pondělí  31.  12.  –  17:38

Zprávy,  které  jsem  obdržel,  nebyly  vázány  lineárním  časem.  Ne  za  pár  dní,  pár  týdnů,  pár  měsíců  nebo  dokonce

Krátce  poté,  co  jsem  to  začal  dělat  --  1.  února  2012  --  došlo  k  události,  která  byla  tak  šokující,  že  jsem  doslova  propukl  v  pláč.

Duchové  války  se  opět  probudili  ze  svého  spánku.  Nyní  nastal  čas,  kterého  se  tolik  lidí  obávalo.

V  žádném  případě  nechci  znevažovat  dobrou  práci,  kterou  jsem  v  tomto  vyšetřování  odvedl.  Tudíž  nebýt  výše  uvedené  synchronicity  s  
počítadlem  zásahů,  tuto  bych  si  nechal  na  jindy.

Neboj  se,  neboť  Bůh  je  s  tebou.

let.

A  ti,  kdo  chtějí  stát  blízko,  stůjte  blízko,  neboť  příchod  Syna  člověka  do  nebes  je  blízko.

462

Machine Translated by Google

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/988-fulford-owo-defeat


Nechtěl  jsem  tuto  zprávu  nijak  upravovat.  Nevím,  co  je  míněno  „příchodem  Syna  člověka  do  nebes“.

AKTUALIZACE  2/11  --  STALO  SE  TO  ZNOVU

Věřím,  že  tam  venku  je  mnoho  Vzestoupených  lidí,  kteří  nám  pomáhají,  a  povzbuzuji  každého,  aby  nezaujal  úzkoprsý,  
fundamentalistický  pohled  na  to,  co  bylo  řečeno.

Hned,  když  jsem  se  přihlásil,  abych  aktualizoval  tento  článek  o  osmi  zatčeních  na  vysoké  úrovni,  znovu  jsem  narazil  na  trojciferné  
číslo  na  počítadle  zásahů.  Načasování  něčeho  takového  je  mimo  jakoukoli  racionální  schopnost  vytvořit  -  a  přesto  se  to  děje.

Požehnání  budiž  těm  statečným  duším,  které  se  náležitě  připravují,  prostřednictvím  důvtipu  a  moudrosti,  na  navigaci  
labyrintem  mysli  při  hledání  vyšší  Pravdy  –  a  vznešenějších  aspirací,  než  je  to,  zda  člověk  má  či  nemá  vydělat  nebo  ztratit  dolar.

Věřím,  že  v  tomto  boji  za  ukončení  finanční  tyranie  nejsme  sami.

Samozřejmě,  že  někteří  lidé  budou  mít  problém  uvěřit,  že  mluvím  pravdu,  ale  sekce  četby  na  webu  má  rozsáhlou  
dokumentaci  těchto  přepisů.

Intuitivní  vedení  mi  v  průběhu  let  dobře  sloužilo  a  měl  jsem  mnoho,  mnoho  snů,  které  mě  nutily  provést  a  zveřejnit  toto  
šetření.

Bankéři  budou  odraženi  veřejností  v  době  velkých  nepokojů  a  právě  tyto  události  formují  to,  co  má  přijít.

Takže  stůjte  ve  své  síle  a  víře  ve  svobodu  a  vězte,  že  uvolnění  dlouho  zavedených  omezení  se  tak  brzy  dostaví.

Ať  tak  či  onak,  toto  vyšetřování  stojí  samo  o  sobě.  Věřím,  že  Pravda  a  Spravedlnost  zvítězí.

Je  to  období  velkého  štěstí,  které  vás  nyní  čeká,  a  můžete  se  z  toho  těšit.

Synchronizace  se  právě  opakovala,  když  jsem  upravoval  tuto  sekci  pro  konečnou  publikaci.  Opravdu  velmi  zajímavé.

[2/1/12:  Je  mi  do  pláče.  To  je  naprosto  úžasná  synchronicita.  Byl  jsem  veden  k  tomu,  abych  si  to  přečetl,  právě  když  dokončuji  
svůj  článek  o  finanční  tyranii.  Je  absolutně  zkalibrovaný  na  přítomný  okamžik.]

Ještě  jednou  vám  děkuji  za  vaši  pomoc  při  šíření  informací  –  stejně  jako  s  publicitou  přichází  ochrana.

Pro  všechny.

JEŠTĚ  JEDNOU  DĚKUJI  ZA  PODPORU
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AKTUALIZACE  PÁTEK  2/17:  ŠEST  BILIONŮ  „FAKOVANÝCH“  FEDERÁLNÍCH  REZERVNÍCH  DLUHOPISŮ  ZABŘENO  V  ITÁLII

http://www.wallstreetitalia.com/article/1325336/sequestrati-in-svizzera-titoli-di-stato-usa-falsi-per-6mila  miliardi.aspx

Globální  média  (mimo  USA)  doslova  explodovala  zprávami  o  největším  zabavení  padělaných  dluhopisů  v  historii  –  šesti  bilionech  dolarů.

MEZINÁRODNÍ  POKRYTÍ

AKTUALIZACE  PONDĚLÍ  2/13:  STALO  SE  TO  ZNOVU

Obrázky  jsou  úchvatné.  Vypadají  jako  všechno  ostatní,  co  jsme  v  tomto  vyšetřování  probrali.  O  tom  se  píší  doslova  desítky  různých  článků.

http://www.zerohedge.com/news/6-trillion-us-bonds-seized-zurich

Kupodivu,  když  jsem  se  přihlásil,  abych  aktualizoval  článek  o  obrázky  ze  satanského  rituálu  Nicky  Minaj  na  Grammy  a  návrhy,  že  
smrt  Whitney  Houston  byla  načasována  velmi  příhodně,  stalo  se  to  znovu.

ČLÁNKY /  VIDEA  V  ITALŠINĚ

http://www.corriere.it/cronache/12_febbraio_17/pm-potenza-titoli-stato-falsi_371524e0-5945-11e1-b00f  503ee71194ec.shtml

http://www.zerohedge.com/news/why-were-trillions-fake-bonds-held-chicago-fed-crates

Hned  poté,  co  jsem  uspořádal  všechny  obrázky  a  text  a  přihlásil  se  k  aktualizaci  článku,  bylo  počítadlo  zásahů  přesně  95  559.

http://www.ansa.it/web/notizie/rubriche/cronaca/2012/02/17/visualizza_new.html_99762644.html

http://www.miamiherald.com/2012/02/17/2646395/italy-confiscates-6-trillion-in.html

Pro  mě  je  to  další  signál,  že  je  vše  v  pořádku.

http://www.grr.rai.it/dl/grr/notizie/ContentItem-d37b62f1-aa1b-48a4-9d83-ebf3cff29243.html

Tito  lidé  jsou  odhaleni.

Video:  http://www.tg1.rai.it/dl/tg1/2010/edizioni/ContentSet-c33de60a-a1bf-4300-ac15-b69858f98313-tg1.html#
http://www.ilsole24ore.com/art/notizie/2012-02-17/potenza-sequestrano-titoli-stato-102815.shtml?uuid=AanQvDtE

A  finanční  tyranie  se  blíží  ke  konci.

http://www.ctv.ca/CTVNews/World/20120217/government-bonds-fake-120217/
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http://www.businessweek.com/news/2012-02-17/record-6-trillion-of-fake-us-bonds-seized-in-mafia-probe.html

Měli  bychom  o  tom  zítra  podat  zprávu  o  něčem  podstatnějším.

http://www.deutsche-mittelstands-nachrichten.de/2012/02/38419/

15  BILIONŮ  DOLARŮ  A  759  000  METRICKÝCH  TUN  ZLATA

http://www.bloomberg.com/news/2012-02-17/italy-police-seize-6-trillion-of-fake-us-treasury-bonds-in  switzerland.html

http://abcnews.go.com/International/wireStory/italy-confiscates-trillion-fake-us-bonds-15707565#.Tz59rXnMZA4

Vyšetřujeme  také  další  příběh,  který  propukl  ve  stejnou  dobu  –  Lord  James  of  Blackheath  v  britském  parlamentu  projednávající  „15  bilionů  dolarů  a  

759  000  metrických  tun  zlata“.

Nyní,  když  Zero  Hedge  vyzvedl  náš  příběh  a  poukázal  na  naše  identické  obrázky  chicagských  dluhopisů,  jak  dlouho  ještě  může  zbytek  médií  

odkazovat  na  tyto  případy,  aniž  by  se  zmínil  o  našem  vyšetřování  -  nebo  o  Keenanově  soudním  sporu?

http://www.businessinsider.com/this-again-people-are-talking-about-6-trillion-worth-of-fake-us-treasuries-seised  in-italy-2012-2

http://business.financialpost.com/2012/02/17/italy-seizes-6-trillion-in-fake-us-bonds/

http://news.yahoo.com/italy-police-seize-6-trillion-fake-ut-144806353.html

Videozáznam  Blackheathovy  řeči  (začněte  sledovat  v  17:20)

http://www.bbc.co.uk/news/business-17076378

http://www.parliamentlive.tv/Main/Player.aspx?meetingId=10093&wfs=true&player=smooth

Neoficiální  přepis  a  zápis  Blackheathovy  řeči

http://finance.yahoo.com/news/italy-police-seize-6-trillion-144806660.html

Tento  článek  o  zerohedge  přímo  cituje  z  FINANČNÍ  TYRANIE  –  včetně  obrázků  truhly  s  chicagskými  dluhopisy,  které  jsme  zde  exkluzivně  zveřejnili.  

Truhly  zabavené  v  Itálii  jsou  v  podstatě  totožné  -  i  když  mnohem  novějšího  vzhledu.

Ať  už  kvůli  synchronicitě  nebo  záměrnému  záměru  zasvěcených  osob,  tyto  události  způsobují,  že  si  mnoho  lidí  klade  otázky  –  a  když  se  tímto  

tématem  začne  zabývat  dostatek  lidí,  pravda  automaticky  zvítězí.

AKTUALIZACE  PÁTEK  24.  2.  --  MŮŽETE  SI  SVOU  ÚČAST!

Tento  příběh  vyšetřujeme  prostřednictvím  různých  kontaktů,  které  mají  Neil  Keenan  a  Keith  Scott  k  dispozici  --

http://www.heraldsun.com.au/news/breaking-news/trillions-in-fake-us-bonds-seized/story-e6frf7jx-1226274347089

Oficiální  přepis  Blackheathovy  řeči

Jsem  tady  na  Havaji  a  chystám  se  zahájit  16hodinový  přednáškový  víkend  KONVERGENCE  –  můj  vůbec  nejambicióznější,  s  celkem  1175  snímky,  což  

znamená,  že  musím  udělat  73  snímků  za  hodinu,  abych  dodržel  plán.  Jsem  z  toho  velmi  nadšená...

konkrétně  k  rozeznání,  zda  se  ve  skutečnosti  jedná  o  skutečné  dluhopisy  nebo  propracované  padělky.

je  o  čem  mluvit!

http://www.reuters.com/article/2012/02/17/us-usa-bonds-forgery-idUSTRE81G11620120217

Načasování  OBOU  těchto  příběhů  je  velmi  povzbudivé.  FINANČNÍ  TYRANIE  je  nyní  určujícím  standardem  investigativní  žurnalistiky  na  toto  téma.

http://www.publications.parliament.uk/pa/ld201212/ldhansrd/text/120216-0002.htm

http://www.foxbusiness.com/markets/2012/02/17/police-seize-6t-in-fake-us-treasury-bonds-in-switzerland/

http://www.rayservers.com/blog/lord-james-of-blackheath---15-trillion-dollars-and-750-thousand-metric-tonnes-of  
gold
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Přes  40  různých  pokusů  o  zahájení  třetí  světové  války  bylo  za  poslední  2  měsíce  zmařeno  „nemožnými“  prostředky.

Ještě  jednou  vám  děkuji  za  vaši  pokračující  podporu!

Ach,  mimochodem...  Musel  jsem  se  smát,  když  jsem  se  přihlásil  k  psaní  této  aktualizace  a  ZNOVU  dostal  synchronicitu.  Tentokrát  bylo  
počítadlo  zásahů  na  218  555.  Aby  to  fungovalo,  musím  být  načasován  na  sekundu,  ale  vědomě  nemám  tušení!

Slyšel  jsem  zevnitř  úniky,  že  "Další  11.  září"  je  plánováno  na  26.  února.  Negativní  elita  doufá,  že  srazí  Ameriku  na  kolena  tím,  že  udělají  
něco,  co  vypne  elektřinu,  aby  se  už  nikdy  nemohla  znovu  zapnout.

Například:  Izraelci  a  Palestinci  se  třikrát  pokusili  o  totální  střeleckou  válku,  ale  jejich  zbraně  se  na  bojišti  zasekla.  Když  je  pak  vzali  
zpět  na  střelnici,  fungovali  dobře.

Internet  exploduje  seznamy  hlavních  generálních  ředitelů  finančního  sektoru,  kteří  rezignují,  většinou  právě  během  posledního  měsíce.  
Mlčení  mainstreamových  médií  o  tom  je  ohlušující.

Považuji  za  velmi  nepravděpodobné,  že  tyto  plány  uspějí,  vzhledem  k  pozoruhodnému  počtu  „Božských  zásahů“,  které  se  
v  poslední  době  dějí,  aby  odhodily  všechny  pokusy  o  rozpoutání  třetí  světové  války.

Věřím,  že  mimozemšťané /  andělští  lidé  jsou  skuteční  a  pravidla  se  zjevně  radikálně  změnila.

Proč  si  myslíte,  že  vám  bude  dovoleno  zničit  rozvodnou  síť  Spojených  států  26.  února  se  všemi  ostatními  známkami,  že  toto  je  konec  
hry?

Slyšel  jsem,  že  v  USA  je  10  různých  případů  na  velmi  vysoké  úrovni,  a  ti  už  uprchli  do  Brazílie  a  Paraguaye.  Ty  NEJSOU  v  seznamech  
kolujících  na  internetu  –  alespoň  zatím  ne.

Každopádně  přeji  všem  hezký  víkend.  Meditujte  o  pozitivech  a  zůstaňte  klidní  a  soustředění,  abyste  pomohli  vyvážit  jakoukoli  
možnost,  že  tento  hanebný  plán  uspěje.  Silně  pochybuji,  že  má  sebemenší  šanci  něco  udělat.

John  Kettler  nedávno  vykročil  vpřed  a  podává  neuvěřitelné  svědectví,  které  podporuje  to,  co  jsem  na  této  webové  stránce  sledoval  
poslední  rok  a  půl  s  příběhem  „Čínské  říjnové  překvapení“.  Nedávný  rozhovor  Kerry  Cassidy  s  ním  je  fascinující.

To  jen  přidává  další  důkazy  na  podporu  myšlenky,  že  se  „Něco  velkého  chystá“  –  totiž  masové  zatýkání  tolika  spiklenců.
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Pokud  jste  již  četli  Finanční  tyranii,  celý  rozsah  problému,  kterému  nyní  čelíme,  bude  mnohem  zjevnější,  až  vstoupíte  do  
tohoto  vyšetřování.  Některé  z  nich  budou  jasné,  když  si  přečtete  tuto  první  část.

[UPOZORNĚNÍ:  Toto  vyšetřování  prochází  dynamickými  aktualizacemi,  včetně  nových  sekcí,  které  budou  nahrány,  jak  to  čas  dovolí.  Z  
tohoto  důvodu  na  něj  prosím  ODKAZUJTE  a  stahujte  úryvky,  ale  NEKOPÍRUJTE  jej  a  NEPŘEPOSLUJTE,  protože  se  bude  neustále  měnit.  
Dík!]

Ať  se  nám  to  líbí  nebo  ne,  každý  je  nyní  konfrontován  s  důkazy,  že  svět  ovládají  mocné,  okultní,  negativní  síly  v  zákulisí.

Toto  je  pokračování  Finanční  tyranie  --  kde  mluvíme  o  "dobré  straně".

V  mé  celovečerní  elektronické  knize  s  názvem  Finanční  tyranie  Sdílel  jsem  vše,  co  jsem  na  toto  kontroverzní  téma  nashromáždil  –  
od  té  doby,  co  jsem  se  o  něm  poprvé  dozvěděl  v  roce  1992.

NEGATIVNÍ  SÍLY  JSOU  SKUTEČNÉ  --  A  TAKÉ  JE  ODPORU

Masivní,  bezprecedentní  mimozemské  intervence  zcela  narušují  všechny  plány  na  zahájení  třetí  světové  války,  podle  mnoha  
informátorů.  Tento  a  další  fascinující  vývoj  naznačuje,  že  rok  2012  může  naplnit  očekávání  mnoha  proroků.

BOŽSKÝ  ZÁSAH:  Oddíl  I  --  Porážka

http://divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1035-divineintervention1
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Jsme  připraveni  nahrát  rozhovor  v  18:00  tichomořského  času  pro  veřejné  zveřejnění  na  této  webové  stránce  -  během  několika  hodin  od  

zveřejnění  této  první  sekce.  Co  nejdříve  tento  rozhovor  postprodukuji  a  zveřejním.

Žalobci  požadovali  pětiletý  trest  vězení  pro  bývalého  italského  premiéra  Silvia  Berlusconiho  v  jeho  procesu  kvůli  obvinění  z  korupce.

Plně  jsem  potvrdil  bonafides  tohoto  muže  a  jeho  svědectví  s  jedním  z  mých  nejlepších  zasvěcených,  kterého  jsem  přivedl  do  diskuse.

Žalobce  Fabio  De  Pasquale  ve  středu  požádal  soud,  aby  uznal  bývalého  premiéra  vinným  z  toho,  že  zaplatil  britskému  právníkovi  600  000  dolarů,  

aby  lhal  v  jiných  procesech.

HROMADNÉ  ZATÍŽENÍ

V  tomto  prověřovacím  procesu  byly  ověřeny  desítky  konkrétních  bodů,  které  nejsou  dostupné  v  žádné  veřejné  podobě.

Tato  řízení  zahrnují  obvinění  z  daňových  úniků  a  falešného  účetnictví  během  obchodní  kariéry  Berlusconiho.

Mnoho  zasvěcených  zdrojů,  z  nichž  každý  byl  „prověřen“  pro  svou  důvěryhodnost  a  důvěryhodnost,  nyní  potvrdilo,  že  dojde  k  hromadnému  
zatýkání  tisíců  klíčových  spiklenců  v  této  rozsáhlé  kabale.

22  HODNOTA  DOKUMENTŮ  NÁKLADNÍCH  NÁKLADŮ

Nyní  víme,  že  na  plánu  hromadného  zatýkání  se  velmi  aktivně  pracuje  již  nejméně  33  let.  V  roce  1979  byl  našemu  novému  kontaktu  předložen  
dokument  o  tloušťce  pěti  palců,  který  nastínil  celý  plán.

Mezi  další  případy,  které  proti  němu  projednávají  milánské  soudy,  patří  soudní  proces  kvůli  obvinění  z  placení  za  sex  s  nezletilou  prostitutkou.  

Berlusconi  odstoupil  z  funkce  premiéra  v  listopadu  loňského  roku.

Vysoce  tajná,  vysoce  koordinovaná  operace  --  pracující  pro  dobro  lidstva  --  se  chystá  udělat  svůj  krok.

Tento  plán  podporuje  ohromující  množství  nevyvratitelných  důkazů,  včetně  dokumentů  o  více  než  22  nákladech  na  18kolových  nákladních  
automobilech,  které  byly  již  dávno  naskenovány  a  zajištěny  na  různých  místech.

BUDE  VYNALOŽENO  VEŠKERÉ  SNAHY  PRO  UJIŠTĚNÍ  A  OCHRANU  VEŘEJNOSTI

„Dobří  hoši“  z  Pentagonu  jsou  nyní  v  plné  politické  a  logistické  spolupráci  s  pozoruhodnou  aliancí  134  národů  –  aby  přivedli  pachatele  před  soud  a  

osvobodili  naši  planetu.

Bylo  nám  řečeno,  že  jedna  jediná  kartotéka  dokumentů,  jako  je  tato,  byla  dostatečně  silná,  aby  svrhla  bývalou  italskou  vládu,  jak  vidíte  zde:

Lidé,  kteří  se  to  chystají  udělat,  si  jsou  dobře  vědomi  všech  obav,  které  máte  –  jako  informovaný  čtenář  webových  stránek  a  materiálů  o  pravdě.

Stanné  právo  NEBUDE  vyhlášeno,  když  k  tomu  dojde.

Bezpečnost  kolem  této  obrovské  operace  byla  obrovská.  Dokonce  ani  ti,  kteří  tím  budou  postiženi  –  a  zatčeni  –  nemají  ponětí  o  ohromujícím  

rozsahu  toho,  co  se  chystá  před  očima  veřejnosti  odhalit.

Žalobci  požadují  pro  Berlusconiho  pětiletý  trest  za  manipulaci  se  svědky

Armáda  nepřevezme  kontrolu  nad  vládou.

http://rt.com/news/line/2012-02-15/#id26529

Nevinní  civilisté  NEBUDOU  vězněni  ani  žádným  způsobem  poškozeni.

Nedávno  jsem  měl  čtyři  hodiny  verbální  diskuse  s  novým  veřejným  informátorem  na  vysoké  úrovni  ohledně  těchto  hrozících  masových  zatýkání.
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Naši  bojovníci  slíbili  své  životy,  aby  nás  ochránili.  Svět  není  v  karikaturní  válce  mezi  „dobra“  a  „zlem“,  kde  všichni  ve  vládě,  korporacích,  médiích  
a  armádě  stojí  na  „temné“  straně.

Vše  se  nyní  blíží  k  hlavě  -  velmi  rychle.

Naši  stateční  a  udatní  vojáci  složili  přísahu:  Chránit  ústavu  Spojených  států  a  jejich  lid  proti  všem  nepřátelům  –  zahraničním  I  domácím.

Znamení  mohou  být  záhadná,  ale  stále  zřetelnější.

Jakékoli  jednotky,  které  se  pokusí  provést  nezákonné  rozkazy  tohoto  druhu  jménem  „zlých  hochů“,  budou  v  přesile  a  
budou  vzdorovat.

Neslíbili  své  životy  –  svou  krev  –  aby  udrželi  hrstku  sociopatických,  genocidních  bankéřů  pod  kontrolou  planety,  jejích  lidí  a  jejích  zdrojů.

Některé  z  nich  v  tomto  šetření  probereme.

Vynaložíme  veškeré  úsilí,  abychom  se  zaměřili  na  odstranění  problému  –  a  okamžité  navrácení  moci  lidem  uspořádaným  způsobem.

Všichni  tady  musíme  žít.  A  pokud  vaši  nadřízení  systematicky  zabíjejí  planetu,  nejsou  nadřazení.

Jsou  podobné  masivní  infekci,  která  musí  být  léčena  silnými  antibiotiky  -  dříve,  než  zničí  hostitele.

MŮŽE  SE  TOMU  ZDÁT  TĚŽKÉ  UVĚŘIT

Bude  nutné  zorganizovat  nové  volby,  vezmeme-li  v  úvahu,  že  mnozí,  ne-li  většina  politiků  ve  Spojených  státech,  by  mohli  být  shledáni  vinnými  –  
buď  přímo,  nebo  nepodniknutím  žádné  akce.

Každý  už  viděl  dost  filmů  o  Iluminátech,  aby  věděl,  že  pokud  pro  tyto  lidi  pracujete,  bez  ohledu  na  to,  jak  vysoko  nebo  důležití  si  myslíte,  že  
jste,  nepochybně  vás  zradí.

Chápu,  že  je  obtížné  uvěřit,  že  by  byl  takový  masivní,  koordinovaný  manévr  vůbec  možný.

Tato  aliance  má  v  úmyslu  prolomit  volnou  energii  a  mnoho  dalších  technologií,  které  nám  byly  ukradeny.  Ekonomika  fosilních  paliv  zajistila,  že  
okultní  globální  kontrola  a  systematické  zabíjení  naší  planety  bude  pokračovat.

JE  ČAS  ČÍST  ČAJOVÉ  LISTY

Pokud  mluvíte  se  skutečnými  vojenskými  lidmi  a  skutečně  rozumíte  roli,  kterou  se  rozhodli  plnit,  větší  otázka  zní:  "Jak  by  něco  takového  nemohli  

udělat?"

Jak  mohli  stát  opodál  a  nic  nedělat,  zatímco  celá  planeta  samotná  –  a  veškerý  život  na  ní  –  je  ničen?

Mnoho,  mnoho  nejvyšších  generálů  opustilo  aktivní  službu  od  Bushe  I.,  protože  si  uvědomili,  co  se  děje  –  ale  rozhodně  
neodešli  do  důchodu.

NEZARUČILI  SVŮJ  ŽIVOT  PRO  POHODLÍ  BANKERŮ

Pokud  jsou  před  vámi  mučena  matka  a  dítě  a  vy  máte  prostředky,  jak  to  zastavit,  jen  byste  tam  stáli  a  dívali  se?

Všichni  jim  dlužíme  velký  dík.

Nyní  víme,  že  90  procent  americké  armády  o  tomto  plánu  v  nějaké  formě  ví  –  a  nejméně  60  procent  jej  podporuje.  Mnohem  více  federálních  

maršálů,  policie,  aktivní  a  vysloužilé  armády  a  civilistů  pomůže,  jakmile  si  uvědomí,  co  se  děje.
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Jak  jsem  odhalil  v  The  Source  Field  Investigations,  Mayský  kalendář,  egyptská  astronomie,  řecká  astronomie  a  hinduistická  astronomie  se  
všechny  triangulovaly  na  období  2012-2014  jako  na  konec  cyklu  –  zahajujícího  zlatý  věk  míru  a  prosperity.

Vědí,  že  když  promluví,  mohou  je  i  jejich  rodiny  mučit  a  zabíjet.

[Technicky  jsou  hinduisté  jediní,  kdo  zmínil  rok  2014  tím,  že  jej  spojil  se  vzácnou  konjunkcí  zahrnující  Jupiter.]

Rozhodl  jsem  se  osobně  podstoupit  rizika,  abych  vám  pomohl  zmírnit  strach  –  a  pomohl  vám  pochopit,  co  se  děje.

Pokud  nejste  sociopat,  něco  byste  udělali.  A  většina  lidí  –  včetně  našeho  vojenského  personálu  –  nejsou  sociopati.  Tento  počet  se  
odhaduje  pouze  na  1  ze  100  lidí,  jak  uvidíme  později.

Nejstarší  původní  proroctví  vůbec  nebyla  zaměřena  na  zmar  a  mrákotu.  Naznačili,  že  i  když  projdeme  problémy,  jak  jsme  již  viděli,  konečné  
výsledky  budou  mimořádně  pozitivní.

NIKDY  JSME  NEBOLI  OPUŠTĚNÍ

V  PŘÍSNĚ  „UZAVŘENÉM“  SYSTÉMU  BY  TO  NEBYLO  MOŽNÉ

NYNÍ  SI  TO  KAŽDÝ  V  PENTAGONU  VĚDOMÍ

Nejlepší  zasvěcenci  nyní  potvrdili,  že  každý  v  Pentagonu  si  je  nyní  vědom  toho,  že  se  děje  nějaká  forma  Božího  zásahu  –  bez  
ohledu  na  to,  na  jaké  straně  stojí.

Božský  zásah  je  velmi  reálný.

Rozsah  negativní  strany  je  nicméně  tak  široký,  že  se  zdálo  nemožné  být  poražen  –  nebo  dokonce  odolat.

Většina  z  nich  neví,  kdo  za  to  může.  Dokonce  i  "zlí  hoši"  teď  říkají,  že  by  to  mohli  dělat  "Andělé  nebo  mimozemšťané".

Možná  budete  překvapeni,  když  zjistíte,  jak  rozsáhlý  zásah  se  nyní  stal  -  a  jak  daleko  zpět  v  čase  sahá  stopa  důkazů.

Pokud  by  naše  planeta  byla  přísně  „uzavřeným“  systémem  bez  jakýchkoliv  vnějších  hráčů  a  bez  účasti  vyšších  duchovních  sil,  
musel  bych  rozhodně  souhlasit  s  tím,  že  tento  plán  je  tak  dobře  promyšlený,  tak  masivní,  systémový  a  rozsáhlý,  že  by  bylo  téměř  
nemožné  jej  realizovat.  porazit.

Nikdo  na  Zemi  nemá  technologii,  aby  mohl  dělat  věci,  které  nyní  vidí  -  bez  ohledu  na  to,  jak  klasifikovaná  může  být  tato  technologie.

Síly  stojící  za  velkými  světovými  náboženstvími  nejsou  mytologické.  Nejsou  to  historické  artefakty  pohřbené  ve  svitcích  a  texty,  které  
se  obtěžuje  číst  stále  méně  lidí.

Nicméně  Božský  zásah  –  není  to  žádná  fantazie,  ale  velmi  skutečná  a  velmi  hmatatelná  pomoc  –  zajišťuje,  že  náš  pohyb  ke  skutečné  
svobodě  a  míru  nastane...  s  absolutně  minimálním  možným  poškozením.

Je  naprosto  udivující,  že  i  „zlí  hoši“  nyní  uznávají,  že  to  může  být  andělský  zásah.

Jen  velmi  málo  lidí  se  odvážilo  prolomit  řady  a  prozradit,  co  se  děje,  protože  tyto  informace  jsou  považovány  za  velmi  přísně  tajné.

Desítky  starověkých  kultur  obsahovaly  stejná  proroctví  o  době,  ve  které  se  nyní  nacházíme.  Všechna  tato  proroctví  nasměrovala  naši  
pozornost  na  26  000letý  cyklus  v  zemské  ose  jako  na  klíčový  problém  ke  studiu.
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STRUČNÝ  PŘEHLED  ŠETŘENÍ

ODDÍLY  II  A  III  VÝRAZNĚ  ROZŠÍŘÍ  ŠETŘENÍ

Nemůžete  plně  pochopit  pravdu,  pokud  stále  žijete  v  popírání.

V  části  II  prozkoumáme  záhady  sdílené  zasvěcenými  s  velkým  osobním  rizikem  a  odhalíme,  jak  dochází  k  Božímu  zásahu  –  
abychom  zabránili  třetí  světové  válce  a  porazili  finanční  tyranii.

Byli  tady  celou  dobu.  Otevřeně  mezi  námi  chodili  v  každé  starověké  kultuře  --  a  byli  velmi  uctíváni.

Nejsilnější  popírání  je  od  lidí,  kteří  stále  věří,  že  „zlí  hoši“  vyhrávají  –  a  nechtějí  nebo  nejsou  schopni  vidět  zjevné  známky  toho,  jak  se  celý  
domeček  z  karet  hroutí.

Některé  z  těchto  materiálů  již  byly  distribuovány  online.  Budu  však  představovat  mnoho  dalších  fascinujících  datových  bodů,  které  až  dosud  
zůstaly  vysoce  utajované  a  veřejnosti  nedostupné.

Mají  svá  vlastní  pravidla,  své  vlastní  řídící  orgány  a  svůj  vlastní  etický  kodex.

Ze  stejného  důvodu  si  v  první  části  tohoto  vyšetřování  projdeme  celou  řadu  současných  důkazů  –  ukazujících,  jak  je  Finanční  tyranie  již  
velmi,  velmi  blízko  zhroucení.

Jedním  z  nejvíce  šokujících  důkazů  je  velmi  veřejný  rozvod  mezi  válčícími  iluminátskými  frakcemi  –  jmenovitě  JP  Morgan/Federální  rezerva  
versus  okultní  mocnosti,  které  tajně  obsadily  a  zmocnily  se  kontroly  nad  Vatikánem.

Když  pak  zamíříme  do  sekce  III,  otevřeme  tak  říkajíc  trezor  –  a  prozkoumáme  ohromující  množství  dat,  která  nám  pomohou  vysvětlit,  
kdo  provádí  tyto  stále  bizarnější  zásahy  –  a  proč.

Již  více  než  1000  let  se  vyhýbají  tomu,  aby  se  objevili  v  jakékoli  zjevné  celosvětové  veřejné  módě.

Po  přezkoumání  mnoha  z  těchto  typů  současných  příkladů  pak  uvedeme  zcela  nové  svědectví  informátorů  --

Toto  ohromující  množství  informací  nám  bylo  po  celou  dobu  k  dispozici  –  a  bylo  téměř  úplně  přehlédnuto.

Nicméně  celou  tu  dobu  byli  důkladně  zapojeni  –  vedli  a  řídili  naši  evoluci.

naznačovat,  že  11.  září  bylo  skutečně  „vnitřní  práce“.

Většina  stránek,  ze  kterých  jsem  shromáždil  tato  data,  má  stále  méně  než  50  přístupů  –  k  dnešnímu  datu.

ČASEM  ZAKODOVANÁ  PROROCTVÍ

Tento  kritický  krok  nám  umožnil  stát  se  „moderními“  a  dal  nám  příležitost  zapomenout  na  to,  že  kdy  skutečně  existovali  –  i  když  nadále  
řídili  náš  vývoj  v  zákulisí.

To  přidává  cenný  kontext  k  naší  diskusi  o  finanční  tyranii  –  a  dává  ještě  více  důkazů,  že  oficiální  příběh  byl  úplný  výmysl.

Oddíl  III  přidá  neuvěřitelný  kontext  ke  všemu,  o  čem  jsme  do  té  doby  diskutovali...  a  vy  si  to  nebudete  chtít  nechat  ujít.  Sám  jsem  si  
neuvědomil,  co  vlastně  máme,  dokud  jsem  se  nevrátil  a  neudělal  „domácí  úkol“.

Prozkoumáme  také  šokující  důkazy  o  tom,  že  zemětřesení  o  síle  7,4  stupně  20.  března  v  Mexiku  bylo  způsobeno  člověkem  -  za  hanebným  
účelem,  skupinou,  která  ví,  že  mu  vypršel  čas.

A  nyní  –  velmi  nedávno  –  se  pravidla  změnila...  a  je  jim  dovoleno  dělat  mnohem,  mnohem  více,  aby  pomohli  Zemi  a  jejím  lidem  vyvinout  se  
do  vyššího  stavu  vědomí.
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Permaskeptici  se  z  toho  samozřejmě  okamžitě  zasmějí  –  a  to  je  dobře  –  ale  v  The  Source  Field  Investigations,  kapitola  16,  strana  337-358,  
jsem  dokázal,  že  cykly  mayského  kalendáře  jsou  všechny  úhledně  svázány  s  planetárními  a  nebeské  pohyby.

Mám  za  sebou  dvacet  let,  kdy  každé  ráno  dokumentuji  své  sny.  Byli  pozoruhodně  přesní  v  předpovídání  budoucnosti.

Existují  solidní  vědecké  údaje  o  tom,  jak  planetární  pohyby  ovlivňují  lidské  chování  a  emoce,  které  začleňuji  do  své  nové  knihy  Klíč  
synchronicity,  která  má  vyjít  letos  na  podzim.

Některá  z  těchto  nových  dat  přicházela  ve  formě  vysoce  chytrých  proroctví  zakódovaných  v  čase,  která  nemohla  být  plně  
pochopena  a  oceněna,  dokud  nenastala  skutečná  data.

DECHberoucí  SOUVISLOST  SKUTEČNÉHO  SVĚTA  S  PROROCTVÍM

Jak  se  ukázalo,  datum  13.  března  2012  bylo  roky  předem  dáno  jako  klíčový  okamžik  porážky  Starého  světového  řádu.  To  vše  bylo  
zdokumentováno  -  a  lze  to  snadno  ověřit.

Hned  druhý  den  poté,  co  došlo  k  této  synchronizaci  cyklu  –  14.  března  2012  –  nejvyšší  představitel  Goldman  Sachs  zapískal  na  finanční  
tyranii...  a  spustil  lavinu,  která  teprve  začala.

Kolem  prorockého  data  13.  března  došlo  k  velmi  zajímavé  reálné  korelaci.

Byl  jsem  ohromen,  když  jsem  tato  data  poprvé  objevil  11.  března  2012.  Byl  bych  rád,  kdybych  byl  dostatečně  rychlý,  abych  je  mohl  
odeslat  další  den,  ale  toto  vyšetřování  nebylo  možné  uspěchat.

Goldman  Sachs  je  jednou  z  hlavních  bankovních  rodin  Federálního  rezervního  systému  –  spolu  s  takovými,  jako  jsou  JP  Morgan,  
Rockefellerové  a  Rothschildové.

13.  březen  byl  také  okamžikem,  kdy  starověké  cykly  mayského  kalendáře  přešly  do  plné  synchronizace  mezi  zámky  –

TI,  KTEŘÍ  JSOU  MIMO  ČAS

bez  ohledu  na  to,  který  ze  tří  systémů  počítání  používáte.

Měl  jsem  mnoho  osobních  příkladů  „andělských“  nebo  „mimozemských“  sil  ohýbajících  čas  a  dávajících  mi  přesná  proroctví.  Mnoho  z  
nich  bylo  zdokumentováno  na  tomto  webu.

Jako  jeden  nedávný  příklad  jsem  loni  v  únoru  publikoval  velmi  silné  sny,  které  mi  říkaly,  že  „příští  katastrofa  v  rozsahu  ropné  skvrny  BP  se  
měla  odehrát“  –  a  o  tři  týdny  později  jsme  měli  jadernou  katastrofu  ve  Fukušimě.

Tyto  cykly  nyní  zůstanou  harmonizované  –  přímo  do  konce  kalendáře  21.  prosince  2012.
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Krytí  UFO  bylo  po  celou  dobu  klíčovou  součástí  tohoto  zasvěceného  světa.  Moderní  počítačová  technologie  je  pouze  jedním  z  mnoha  
nástrojů,  které  jsme  reverzně  zkonstruovali  z  této  „nebeské  dotace“  záměrně  havarovaných  disků.

Vyšším  silám  nakonec  není  dovoleno  zasahovat  nad  určitou  úroveň  před  daným  časovým  okamžikem.

Kdyby  se  události  jako  Roswell  nestaly,  možná  bychom  vůbec  nevyvinuli  počítačovou  technologii.  Naštěstí  nyní  máme  plnou  moc  
internetu,  když  procházíme  velkým  prorockým  rokem  2012.

Ta  chvíle  nyní  nastala  –  jak  se  předpovídalo  po  tisíce  let.

Čtyři  roky  poté,  co  jsem  začal  s  touto  praxí,  jsem  navázal  přímý  kontakt  s  lidmi,  kteří  pomáhají  této  planetě  „shora“.

Navíc  technologie,  ke  kterým  jsme  neměli  veřejný  přístup,  jsou  tak  pokročilé,  že  vše,  co  vidíme  ve  Star  Treku,  Hvězdné  bráně  a  prostě  
v  jakémkoli  jiném  sci-fi  filmu,  na  který  si  vzpomenete,  je  nyní  dostupné  –  připravené  k  použití.

Před  okamžikem  hromadného,  veřejného  Božího  zásahu,  budou  negativní  síly  na  Zemi  zmateny  -  protože  bude  dovoleno,  aby  se  
odehrálo  mnoho  jejich  špinavých  triků,  zatímco  mnoho  dalších  -  mnohem  ničivějších  -  bude  zcela  zablokováno.

Ze  stejného  důvodu  nevidím  rozdíl  mezi  „anděly“  a  „mimozemšťany“.

Mnoho  zasvěcených  to  potvrdilo.  Můžete  je  vidět,  slyšet  a  setkat  se  s  nimi  na  konferencích.  Hlavními  cestami  pro  odhalení  byly  
Disclosure  Project  Dr.  Stevena  Greera  a  Kerry  Cassidy  a  Bill  Ryan  Project  Camelot.  S  oběma  skupinami  jsem  úzce  spolupracoval.

Smích  a  sarkasmus  jsou  jednoduše  výsledkem  propracované  kampaně  na  vymývání  mozků  –  probíhající  od  40.  let  –

Negativní  elita  zamýšlela  pro  11.  září  být  "vražedným  výstřelem",  který  porazí  veškerý  odpor  -  a  zahájí  Nový  světový  řád.

Média  nás  vmanipulovala,  abychom  věřili,  že  mimozemšťané  jsou  děsivá  stvoření.

a  má  kořeny  ve  strachu.  Tento  strach  byl  naprogramován  –  ohromující  tlačenicí  xenofobních  hollywoodských  
propagandistických  filmů.

Historie  má  velký  smysl  pro  ironii,  protože  11.  září  se  stalo  kritickou  chybou,  která  spustila  globální  probuzení  –  a  zajistila  vlastní  
porážku  kabaly.

Jakmile  si  lidé  uvědomí,  že  naprostá  většina  z  nich  jsou  lidé  –  a  v  mnoha  případech  jsou  svým  vzhledem  téměř  k  nerozeznání  od  nás  –  
faktor  strachu  se  výrazně  sníží.

Bez  ohledu  na  neschopnost  většiny  lidí  uvěřit,  že  je  tak  rozsáhlé  spiknutí  možné,  pozemské  lidstvo  je  již  mezihvězdným  druhem.  
Pravda  prostě  nebyla  odvysílána  v  mainstreamových  médiích...  zatím.

To  je  téměř  jistě  důvod,  proč  k  tomu  bylo  dovoleno  -  stejnými  vyššími  silami,  které  nyní  systematicky  brání  tomu,  aby  došlo  k  
mnohem  větším  zvěrstvům.

Obrovský  rozsah  těchto  zásahů  bude  zřejmý,  když  si  přečtete  oddíl  II  –  a  probíhají  přinejmenším  od  úsvitu  jaderného  věku.

JIŽ  JSME  MEZIHVĚZDNÝM  DRUHEM

NEZAMÝŠLENÉ  DŮSLEDKY

A  co  je  nejdůležitější,  Božský  zásah  nemůže  nastat,  dokud  a  dokud  nedojde  k  dostatečně  významnému  hnutí  masové  veřejnosti  na  
podporu  těchto  akcí.  Taková  jsou  pravidla.

Naše  názory  byly  chytře  zmanipulovány  rozsáhlým  okultním  spiknutím  sahajícím  stovky  let  do  minulosti  –  ne-li  tisíce.

Během  let  jsem  vybudoval  tým  spolehlivých  a  důvěryhodných  zpravodajských  zdrojů  –  lidí,  kteří  mají  přímý  přístup  do  různých  částí  
vysoce  utajovaného  zasvěceného  světa.
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Něco  málo  přes  týden  po  datu  --  23.  listopadu  2011  --  byla  stížnost  podána,  aby  si  ji  mohl  přečíst  každý.  Právní  náklady  
spojené  s  jeho  přípravou  byly  obrovské.  Fulfordova  důvěryhodnost  byla  výrazně  posílena.  Slíbil  -  a  jeho  zdroje  dodaly.

Již  více  než  1200  let  s  námi  naši  dávní  lidští  spojenci  používají  jedinečnou  metodu  komunikace  --

Netušil  jsem,  že  když  to  veřejně  roztrhám  a  budu  hledat  nedostatky  a  slabiny,  budu  kontaktován  aliancí,  která  to  podala  –  
a  stanu  se  jedním  z  jejích  nejsilnějších  veřejných  zastánců.

a  veškerá  tato  komunikace  byla  zaměřena  na  to,  co  se  děje  nyní.

BUDE  TO  HLUBOKÝ  POSUN  --  A  JIŽ  ZAČAL

DRAMATICKÝ  NOVÝ  VÝVOJ

Zejména  během  posledních  30  let  tento  systém  hojně  využívali  –  odhalovali,  kdo  jsou,  co  dělají  a  proč  to  dělají.

Tato  masová  veřejná  vůle  konečně  dorazila  –  a  pozitivní  armády  světa  pomohou  zajistit  její  úspěch.

Nyní  mohu  říci  z  první  ruky,  že  tato  aliance  134  národů  podporuje  bezprostřední,  masivní  geopolitický  posun  –  
ke  svobodě.

Naši  starověcí  bratři  a  sestry,  zdánlivě  ztracení  na  stránkách  historie,  poskytli  kritickou  podporu  –  nyní  včetně  
přímých,  udivujících  vojenských  intervencí  –  aby  pomohli  uskutečnit  tuto  bezprecedentní  operaci...  a  zajistili  její  úspěch.

To  vše  pro  vás  bude  uvedeno  v  části  III.

Pokud  jsou  fámy,  které  slyším,  pravdivé,  brzy  uvidíme  hromadné  zatýkání  mnoha  klíčových  spiklenců  ve  vládě,  
armádě,  finančních  společnostech,  dodavatelích  obrany,  médiích,  farmaceutických  korporacích  a  tak  dále.

Proto  lze  nyní  s  jistotou  říci,  že  vše  probíhá  přesně  podle  plánu.

Prozatím  se  podíváme  na  „maso“  oddílu  I  –  a  probereme  některé  zřejmé  veřejné  ukazatele  toho,  co  se  má  stát.

Důkazy,  které  budou  předloženy,  nenechají  žádný  představitelný  prostor  pro  pochybnosti  –  snad  s  výjimkou  těch,  kteří  
jsou  nejvíce  závislí  na  „porno  strachu“,  kteří  automaticky  předpokládají,  že  vše,  co  vidí,  slyší  a  čtou,  musí  být  opakem  
pravdy  –  bez  ohledu  na  důkazy.

Možná  vám  to  teď  přijde  šílené.  Chápu.  Cítil  bych  se  stejně,  kdybych  nenašel  tolik  důkazů  o  opaku  –  většinu  z  nich  jsem  
zveřejnil  v  epické  knize  Source  Field  Investigations .

ZNAKY  JSOU  JIŽ  TAM  –  450  NEJLEPŠÍCH  generálních  ředitelů  UTEČE  Z  POTÁPAJÍCÍ  SE  LODI

Benjamin  Fulford,  bývalý  šéf  asijsko-pacifického  úřadu  pro  časopis  Forbes,  se  zabývá  tímto  vyvíjejícím  se  příběhem  týden  
po  týdnu  již  více  než  tři  roky  –  a  od  té  doby  se  objevily  další  zdroje.

PŘEHLÉDLI  JSME  JSME  ZŘEJMÉ  ZNAČKY

Jakmile  si  uvědomíme,  že  lidská  rasa  je  mnohem,  mnohem  rozsáhlejší,  než  jsme  si  mysleli,  a  že  naši  příbuzní  skutečně  
dodržují  Základní  směrnici,  budeme  žasnout  nad  tím,  kolik  viditelných  ukazatelů  jsme  přehlédli.

Fulford  mluvil  více  než  rok  o  soudním  sporu,  který  by  pomohl  prolomit  toto  rozsáhlé  spiknutí  –  a  ukončit  finanční  tyranii.  
Přesný  termín  podání  stížnosti  byl  uveden  až  se  bude  blížit.
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NUCENÉ  ODVRÁTENÍ

Minulý  měsíc  odešlo  25  generálních  ředitelů  pro  zdravotnictví  a  13  generálních  ředitelů  finančních  služeb,  čímž  se  tyto  sektory  staly  

dvěma  největšími  viníky  rostoucího  obratu.

Hromadné  rezignace  nezůstaly  bez  povšimnutí  čtenářů  The  Fiscal  Times.  Toto  je  velmi  skutečný  příběh...

Rostoucí  tlak  ze  strany  federální  vlády  dohlížet  na  odvětví  finančních  služeb  a  potlačovat  odměňování  vedoucích  pracovníků  
podněcuje  exodus  generálních  ředitelů  v  odvětví  finančních  služeb,  řekl  Don  Hambrick,  profesor  na  Penn  State's  Smeal  School  of  

Business....

Drtivou  většinu  problémů  na  světě  vytváří  vysoce  okultní,  vysoce  utajená  elita,  ukrytá  v  zemích  G5  –  a  manipulující  finančním  systémem,  politiky  a  
armádami  v  zákulisí.

vyvolává  velmi  skutečnou  úzkost.

Počet  generálních  ředitelů,  kteří  v  lednu  opustili  své  posty,  se  oproti  prosinci  zvýšil  o  48  procent  a  vzrostl  na  123  –  nejvyšší  úroveň  od  

května  2010,  podle  údajů  společnosti  Challenger,  Gray  &  Christmas  poskytující  služby  outplacementu.

Objevují  se  stále  do  očí  bijící  signály,  že  dojde  k  hromadnému  zatýkání.  Generální  ředitelé  a  vrcholoví  manažeři  společností  nyní  v  
masivním  počtu  rezignují.

Michelle  Hirsch  napsala  „Co  znamenají  hudební  židle  CEO  pro  trh  práce“  pro  The  Fiscal  Times  dne  23.  února  2012  –  doufejme,  že  uklidní  obavy  

jejich  čtenářů.

Co  znamenají  CEO  Musical  Chairs  pro  trh  práce

Padesát  jedna  procent  rezignovalo  nebo  odešlo  z  funkce,  26  procent  odešlo  do  důchodu  a  pouze  9  procent  odešlo  přijmout  jiná  

zaměstnání....

"American  Kabuki"  pilně  katalogizoval  neuvěřitelných  450  potvrzených  rezignací  -  jen  od  1.  září  2011  -  v  chronologickém  pořadí,  v  každém  
případě  doplněné  podpůrnými  odkazy.

http://www.thefiscaltimes.com/Articles/2012/02/23/What-CEO-Musical-Chairs-Means-to-the  Job%20Market.aspx

Zatímco  změny  na  vrcholu  mohou  některé  zaměstnance  znervózňovat,  jen  zřídka  způsobí  změny  generálních  ředitelů  hromadné  

propouštění  stávajících  zaměstnanců,  řekl  [Matt  McGreal,  ředitel  společnosti  Crist|Kolder  Associates,  společnost  zabývající  se  vyhledáváním  

generálních  ředitelů].

Počet  rezignací  za  poslední  2-3  měsíce  výrazně  vzrostl,  včetně  ohromujícího  počtu  velmi  významných  lidí.

Po  třech  letech  relativní  stability  v  rohových  kancelářích  korporátní  Ameriky  se  rok  2012  formuje  jako  rok  hudebních  židlí  CEO.

Například  mezi  prosincem  a  lednem  došlo  k  pozoruhodnému  48procentnímu  nárůstu  počtu  rezignací  generálních  ředitelů  –  jak  uvidíte.

Je  to  proto,  že  vlna  vedoucích  pracovníků  se  snaží  odstoupit,  inkasovat  své  akciové  opce,  když  akcie  rostou ,  a  vyhýbat  se  novým  

vládním  nařízením,  které  mnozí  považují  za  příliš  náročné  a  stresující....

Zejména  otočné  dveře  se  otáčí  rychleji  mezi  vedoucími  pracovníky  ve  zdravotnictví  a  finančních  službách,  kteří  skáčou  z  lodi,  odcházejí  

do  důchodu  nebo  jsou  vytlačeni  rychleji  než  jejich  protějšky  v  jiných  odvětvích.

Skeptici  –  kteří  mohou  být  placení  dezinformátoři  –  se  to  pokusili  odepsat  jako  součást  běžného  obratu  v  korporátním  světě.  Článek  Fiscal  
Times  z  23.  února  však  jasně  odhalil,  že  to  není  vůbec  „normální“.
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Ve  třech  samostatných  dávkách  již  došlo  k  hromadnému  zatýkání  vedoucích  zaměstnanců  bulvárního  deníku  Sun  vlastněného  
společností  Fox  v  Anglii  –  nyní  zahrnujících  21  předních  zaměstnanců  Sunu  v  rámci  „Operation  Weeting“.

Časem  bude  tato  rezignace  považována  za  monumentální  událost  –  jeden  z  největších  ukazatelů  masového  zatýkání,  ke  kterému  mělo  
dojít.

V  případě,  že  jste  tento  příběh  nesledovali,  Fox  (News  Corporation)  spolupracoval  s  policií  a  vládou,  aby  odposlouchával  telefonní  
hovory  a  hlasové  zprávy  lidí  -  a  publikoval  znevažující  informace  o  celebritách  a  veřejných  osobnostech  prostřednictvím  těchto  
neoprávněně  získaných  prostředků.

PROBÍHAJÍ  ÚŽASNÉ  ZMĚNY

Když  zahrnete  dvě  další  známé  operace,  které  byly  hlášeny  --  s  kódovým  označením  Elveden  a  Tuleta  --

Těch  450  rezignací  je  zdokumentováno,  prokázáno  a  nelze  je  sestřelit.

celkový  počet  zatčení  nyní  zahrnuje  ohromujících  47  lidí.

http://www.dailymail.co.uk/news/article-2114290/Rebekah-Brooks-arrested-husband-Charlie-Operation  Weeting-phone-
hacking-probe.html

Tento  článek  Fiscal  Times  je  naším  klíčem  k  prokázání,  že  je  to  dostatečně  reálné,  aby  to  mohla  média  sledovat,  a  v  žádném  případě  to  
není  součástí  „normálního  obratu“  v  korporátním  světě.

Počet  lidí  zatčených  v  operaci  Weeting,  která  trvá  od  loňského  ledna,  kdy  policie  znovu  zahájila  vyšetřování,  je  21.

Tleskáme  Fiscal  Times  za  jejich  statečnost  při  pokrytí  tohoto  vyvíjejícího  se  příběhu.

Dvě  další  související  vyšetřování  –  operace  Elveden  týkající  se  zkorumpovaných  plateb  policii  a  operace  Tuleta  týkající  se  
počítačového  hackování  –  vedla  k  26  [dalším]  zatčením.

JAMES  MURDOCH  ODSTUPUJE  JAKO  VÝKONNÝ  PŘEDSEDA  [FOX]  NEWS  INTERNATIONAL

Ještě  lépe,  tyto  masové  rezignace  jsou  pouze  jednou  částí  mnohem  větší  mozaiky  ohromujícího  nového  vývoje.

Syn  Ruperta  Murdocha,  James  Murdoch,  rezignoval  na  svou  funkci  výkonného  předsedy  News  International  dne  29.  naznačující  
extrémní  rozsah  potíží.

HROMADNÉ  ZATĚŽOVÁNÍ  JIŽ  ZAČALO
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Obrázek  nahoře  byl  vytvořen  roky  před  rokem  2012  –  v  očekávání  událostí,  které  měly  přijít.

Pan  Murdoch  čelil  intenzivnímu  zkoumání  v  důsledku  skandálu  s  hackerskými  útoky  na  telefony  News  of  the  World....

Netušili  jsme,  že  „Day  Out  of  Time“  se  stane  dnem,  kdy  Fox  News  International  účinně  přiznala  veřejnosti,  že  obvinění  proti  nim  jsou  
pravdivá.

Labouristický  poslanec  Chris  Bryant,  který  obdržel  vyrovnání  ve  výši  30  000  liber  poté,  co  byl  jeho  telefon  hacknut  News  of  the  World,  
řekl:  „Po  tom  všem,  co  jsme  slyšeli,  rezignace  Jamese  Murdocha  je  dávno  opožděná.

Američtí  čtenáři  si  možná  neuvědomují  sílu  a  rozsah  toho,  co  se  již  ve  Spojeném  království  děje  –  ale  náš  další  úryvek  to  velmi  pěkně  
vysvětlí.

Zločiny,  ze  kterých  jsou  obviňováni,  by  mohly  a  nakonec  pohltí  velkou  většinu  mainstreamových  médií  –  ve  své  úplnosti.  Ne  všichni  novináři  
jsou  vinni,  ale  ti,  kteří  si  chtěli  udržet  práci,  byli  silně  zmanipulováni.

"DEN  MIMO  ČAS"

JAMES  MURDOCH  ODSTUPUJE  JAKO  PŘEDSEDA  NEWS  INTERNATIONAL

Zde  je  článek,  který  oznámil  rezignaci  Jamese  Murdocha  –  a  odhalil  mnoho  věcí,  kterým  se  americký  tisk  úzkostlivě  vyhýbal  diskusi.

Významné  může  být  i  to,  že  Murdoch  29.  února  2012  oznámil  svou  rezignaci.

James  Murdoch  odstupuje  z  funkce  předsedy  News  International

Jak  ukazuje  náš  graf,  29.  únor  2012  je  „Den  mimo  čas“  bezprostředně  předcházející  klíčovému  datu  13.  března  mayského  kalendáře  –  
kdy  se  cykly  posouvají  do  plné  synchronizace.

http://www.independent.co.uk/news/media/press/james-murdoch-steps-down-at-ni-7464770.html

Tento  „Den  mimo  čas“  má  v  mayském  systému  velký  význam,  jak  uvidíme  v  části  III.

James  Murdoch  má  odstoupit  z  funkce  výkonného  předsedy  News  International,  bylo  dnes  oznámeno.

Mateřská  společnost  News  Corporation  v  prohlášení  uvedla,  že  tento  krok  by  mu  umožnil  soustředit  se  na  rozšíření  mezinárodního  
televizního  podnikání  společnosti.

Někteří  učenci  považují  tento  „den  mimo  čas“  za  „vysoce  výjimečný“  v  tom,  že  se  „nikdy  předtím  nestal  a  nikdy  znovu  nestane“  v  mayském  
systému  –  a  přímo  stanovuje  konečné  datum  synchronizace  13.  března.
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Dva  vysoce  postavení  novináři  pracující  pro  News  International  Ruperta  Murdocha  se  podle  zpráv  médií  pokusili  o  sebevraždu,  
protože  tlak  na  skandálem  zasaženého  vydavatele  nyní  již  neexistujícího  News  of  the  World  rostl.

vzhledem  k  tomu,  co  víme  o  technikách  MK-Ultra,  které  byly  odhaleny  na  otevřených  slyšeních  v  Kongresu  ze  70.  let.

Pokusy  o  sebevraždu  následují  po  týdnech  intenzivního  zkoumání  role  The  Sun,  dalšího  Murdochova  listu,  ve  skandálu  s  hackováním  
telefonů  a  případem  policejních  úplatků.

Premiér  David  Cameron,  nejvyšší  volený  představitel  ve  Velké  Británii,  se  obrátil  na  Murdocha  v  naději,  že  se  zachrání  –  protože  je  přímo  
spojen  s  korupcí.

"Na  jeho  pozorování  jsme  viděli  největší  korupční  skandál  od  roku  1720  -  a  historické  tituly  jako  The  Sun  byly  znehodnoceny...  Není  vhodný  
a  správný  člověk."....

Muž  a  žena,  kteří  byli  údajně  zapojeni  do  samostatných  incidentů,  byli  zachráněni  včas,  řekl  přítel  jednoho  z  nich  podle  úterní  zprávy  na  
stuff.co.nz....

Odraz  z  této  „epické  řecké  tragédie“  –  „největšího  firemního  skandálu  od  roku  1720“  –  se  téměř  jistě  vrátí  do  Spojených  států.  Je  zřejmé,  že  
tyto  kriminální  praktiky  v  rámci  impéria  Fox  News  nebyly  omezeny  na  Spojené  království.

Exministr  a  bývalý  prezident  Národního  svazu  novinářů  Denis  MacShane,  který  obdržel  vyrovnání  ve  výši  32  500  liber,  řekl:  
„Murdochova  říše,  stejně  jako  v  řecké  tragédii,  se  hroutí  před  očima  užaslého  světa.

"Lidé  si  myslí,  že  je  hodili  pod  autobus,"  řekl  agentuře  Reuters  jeden  ze  zaměstnanců  News  International.  "Jsou  víc  než  naštvaní  -  je  tu  
naprostý  pocit  zrady,  nejen  co  se  týče  organizace,  ale  i  všeobecné  hysterie  lynčů."

"Nebyl  to  sebevražedný  pakt,"  řekl  přítel  zpravodajské  organizaci  sídlící  na  Novém  Zélandu.  "Pokusy  nebyly  simultánní  a  neexistuje  
žádný  návrh  na  uzavření  smlouvy."...

Je  velmi  pravděpodobné,  že  ostatní  novináři  v  jiných  mediálních  konglomerátech  začínají  pociťovat  stejnou  předtuchu.

"Korunní  princ  byl  obětován,  aby  uklidnil  veřejné  zděšení  nad  tím,  co  se  odhaluje  o  tajných  dohodách,  korupci  a  kriminalitě  
Murdochovy  říše  -  protože  si  bez  rozdílu  kupovalo  politiky  a  policii."

News  International,  evropská  pobočka  Murdochova  impéria,  čelí  četným  trestním  vyšetřováním  a  civilním  soudním  případům,  stejně  jako  
veřejnému  vyšetřování  tiskových  norem  poté,  co  se  loni  v  červenci  vystřílela  dlouho  trvající  kritika  jejích  praktik.

DVA  SENIORNÍ  NOVINÁŘI  MURDOCHOVÉ  SE  POKUSÍ  O  SEBEVRAŽDU

Politici  kdysi  blízcí  Murdochovi,  včetně  premiéra  Davida  Camerona,  se  k  němu  otočili  zády  a  požadovali  odpovědi  poté,  co  deník  
Guardian  odhalil,  že  News  of  the  World  hacknul  telefon  zavražděné  školačky  Milly  Dowlerové.

Je  smutné,  že  kromě  hromadného  zatčení  47  lidí  a  rezignace  výkonného  předsedy  Jamese  Murdocha  byli  dva  vysoce  postavení  novináři  
tak  ohroženi  tímto  bezprostředním  odhalením  špatného  jednání,  že  se  pokusili  zabít.

Londýnský  večerní  standard  uvedli,  že  ostatní  novináři  News  International  jsou  „strašně  vystresovaní  a  mnozí  jsou  na  okraji“.  
Společnost  údajně  nabídla  psychiatrickou  pomoc  každému  novináři,  který  by  o  pomoc  chtěl.

Rozhodně  bych  nechtěl  přijmout  pozvání  „vstoupit  do  mé  kanceláře“  od  žádného  psychiatra  News  Corporation  --

http://worldnews.msnbc.msn.com/_news/2012/03/06/10594806-two-murdoch-journalists-reportedly-attempt  alone-as-pressure-
mounts
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CLANDESTINE  SHADOW  TELEFONNÍ  SÍŤ  označovaná  také  jako  MEZINÁRODNÍ  INTRANET

Není  pochyb  o  tom,  že  News  International  vlastní  a  řídí  pravicový  průmysl  nenávistných  projevů  v  USA.  I  na  této  frontě  je  nyní  zachvátil  
masivní  skandál.

PODLE  ZDROJE:  Za  tradiční  telefonní  sítí  je  hluboká  stínová  síť,  ke  které  se  dostanete  pouze  na  pozvání.

Inzerenti  houfně  opustili  program  Rush  Limbaugh  –  98  různých  korporací  během  několika  dní  od  začátku  problému.

Jak  moc  jste  o  tomto  „epickém“  příběhu  slyšeli  v  amerických  korporátních  médiích  kontrolovaných  Federálním  rezervním  systémem?

Zahrnuje  lidi,  kteří  jsou  na  kriminální  straně  -  stejně  jako  nepochybně  vládní  a  abecední  agentury,  které  využívají  telefonní  hovory  
a  pak  je  prodávají  na  černém  trhu  za  spoustu  peněz.

To  vyvolalo  veřejné  pozdvižení,  ke  kterému  došlo,  když  Limbaugh  označil  studentku  práv  na  Georgetownské  univerzitě  Sandru  Flukeovou  za  
„děvku“  a  „prostitutku“  –  za  lobbování  za  lepší  veřejný  přístup  k  antikoncepci.

KERRY  CASSIDY  VE  SVÉM  BLOGU  ODHAZUJE  JEŠTĚ  VÍCE

[Prodávají  se]  například  HIGH  FREQUENCY  OBCHODNÍKŮM  (HFT)  --  kteří  pak  tyto  informace  použijí  k  obchodování,  měnovým  
hovorům  atd.

Můžete  vidět,  kde  může  být  taková  síť  pro  účastníky  velmi  výhodná.

Zasvěcené  zdroje  odhalily  „zápletku“  v  tomto  příběhu  Kerry  Cassidy  z  projektu  Camelot  –  se  kterou  už  léta  spolupracuji  při  hledání  pravdy  a  
svobody.

DALŠÍ:  Týká  se  to  také  nedávného  SKANDÁLU  S  MURDOCHOVÝM  ODPOČEPÁVÁNÍM  TELEFONU...  protože  to,  co  zjevně  

nevyšlo  najevo  během  toho  vyšetřování  a  soudu,  je  to,  že  Murdochovi  chlapci  nemuseli  nikomu  přímo  odposlouchávat  telefon.

Tento  kritický  detail  se  neobjevil...  zatím...  ale  soudy  sotva  začaly.  Pokud  skutečně  dojde  k  masovému  zatýkání,  zveřejnění  toho,  co  se  chystáte  
číst,  bude  blednout  ve  srovnání  se  vším  ostatním,  co  vyjde.

Místo  toho  se  jednoduše  spojili  s  jednotlivcem,  který  jim  poté  umožnil  přístup  k  této  skryté  telefonní  síti.

http://projectcamelotproductions.com/blog-hp.html

Řekli  jim,  jaké  hovory,  od  kterých  lidí  chtěli  KOUPIT...  a  zaplatili  jim  za  „odposlouchávané  hovory“.

RUSH  LIMBAUGH  A  PÁD  RÁDIA  SHOCK-JOCK  HATE

Aktualizace  8.  března  2012  ve  12:35
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„Všem  správcům  provozu:  Níže  uvedené  informace  se  vztahují  na  váš  komerční  inventář  Premiere  Radio  Networks....

Nicméně,  „Téměř  všechny  primární  diskusní  stanice  Clear  Channel  jsou  přidruženy  k  Fox  News  Radio  pro  národní  zprávy  
-  součást  víceleté  dohody  mezi  Clear  Channel  a  Fox."

"Výslovně  požádali,  abyste  naplánovali  jejich  reklamy  na  denní  části  nebo  programy  bez  obsahu,  o  kterém  víte,  že  je  
urážlivý  nebo  kontroverzní  (například  Mark  Levin,  Rush  Limbaugh,  Tom  Leykis,  Michael  Savage,  Glenn  Beck,  Sean  
Hannity) ."

Ačkoli  se  jména  mohou  změnit,  je  to  stejná  právnická  osoba,  která  zde  provozuje  show.  Ani  to  není  všechno  špatné.

Celkový  počet  společností,  které  k  21.  březnu  2012  upustily  od  společnosti  Rush  Limbaugh,  je  nyní  ohromujících  
142.

To  pomáhá  vysvětlit,  proč  na  vlajkové  stanici  Rush  Limbaugh  WABC  byly  téměř  všechny  reklamní  přestávky  
naplněny  neplacenými  oznámeními  o  veřejné  službě....

OZNÁMENÍ  JE  UDĚLENO

Ale  není  to  jen  Limbaugh,  se  kterým  se  tito  inzerenti  chtějí  distancovat,  ale  i  další  velká  jména  v  pravicovém  rádiu.

Jak  poznamenává  John  Avalon  z  Daily  Beast,  je  to  za  těch  více  než  20  let,  co  Limbaugh  a  jeho  napodobitelé  byli  ve  
vysílání,  bezprecedentní  –  a  mohlo  by  to  znamenat  skutečné  potíže .  pro  průmysl,  který  již  demograficky  trpí....

Zde  je  příběh,  který  byl  zveřejněn,  když  bylo  oznámeno  prvních  98.

Reklamní  let  připomíná  pořad  Fox  News  Glenna  Becka.  Poté,  co  velké  společnosti  odmítly  inzerovat  na  Beckově  
show  ve  světle  rasově  necitlivých  komentářů  mu  zbyly  jen  okrajové  podniky  jako  banky  semen  přežití  a  prodejci  zlata.

http://thinkprogress.org/media/2012/03/10/442048/breaking-98-major-advertisers-dump-rush-limbaugh/

Nedlouho  poté  opustil  Fox,  údajně  pod  tlakem.

Premiere  Networks  rozesílá  seznam  98  inzerentů,  kteří  se  chtějí  vyhnout  „prostředím,  které  by  mohly  vyvolávat  
negativní  nálady“.

NE  VŠECHNO  JE  ŠPATNÉ

Clear  Channel  je  mega-konglomerát,  který  vlastní  Premiere  Radio  Networks,  který  nese  Rush  Limbaugh  a  téměř  všechny  
ostatní  pravicové  nenávistné  rádiové  "šokové".

Na  seznamu  jsou  automobilky  (Ford,  GM,  Toyota),  pojišťovny  (Allstate,  Geico,  Prudential,  State  Farm)  a  restaurace  
(McDonald's,  Subway).  Jak  uvidíte  v  poznámce  níže,  tato  „prostředí“  přesahují  show  Rush  Limbaugh.
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-  a  v  některých  případech  pomáhali  s  odhalením.

http://freakoutnation.com/2012/03/10/its-not-just-rush-98-advertisers-now-fleeing-from-all-right-wing-radio-shows/

Jako  jeden  příklad  jsem  se  objevil  v  sedmi  epizodách  Ancient  Aliens  na  History  Channel  –  a  nyní  vyvíjím  svou  vlastní  show  kolem  knihy  

Source  Field  Investigations .

Dopad  neutuchajícího  útoku  Rushe  Limbaugha  je  obrovský.  Ve  skutečnosti  by  s  ním  potenciálně  mohl  jít  dolů  celý  pravicový  rozhlasový  průmysl.

Clear  Channel  a  Premiere  provozují  Coast  to  Coast  AM  s  Georgem  Noorym,  ve  kterém  jsem  se  objevil  více  než  15krát  –  a  je  to  úžasný  program.

To  není  jen  "co  kdyby",  ale  už  je  to  výrazně  daleko.  Podrobnosti  jsem  zatím  nezveřejnil,  kvůli  ochraně  všech  --  ale  jakmile  budeme  mít  stabilnější  

postavení,  určitě  to  udělám.

Odvětví  vydělávání  peněz  vzkvétalo  díky  vysoce  kontroverzní  rétorice  Rushe  Limbaugha  –  a  nyní  mu  mohou  děkovat  za  jeho  potenciální  zánik.

Je  naprosto  přijatelné  vidět,  jak  může  mít  společnost  smíšené  pozitivní  a  negativní  aspekty.

Až  budeme  připraveni  odvysílat  show,  může  to  být  docela  jiný  svět.

Těším  se,  až  uvidím,  že  tito  dobří  lidé  budou  moci  vykonávat  svou  práci  bez  omezení  -  a  neuvěřitelnou  revoluci  v  povědomí,  kterou  to  vyvolá.

Tři  dlouhá  desetiletí  misogynie  se  nekonečně  lila  z  jeho  úst  do  éteru....

VĚTŠINA  TELEVIZNÍCH  SÍTÍ  OBSAHUJÍ  RŮZNÉ  POZITIVNÍ  VĚCI  TAKÉ

HATE  JIŽ  SE  NEPRODÁVÁ

Ale  tato  nejnovější  kontroverze  přichází  v  obzvláště  těžké  době  pro  pravicové  diskusní  rádio.  Hrají  na  (někdy  doslova)  umírající  demografické  

skupiny.

Většina  stanic  sítě  a  kabelové  televize  nabízí  rozmanitý  obsah,  který  je  pro  lidstvo  různými  způsoby  pozitivní.  Drtivá  většina  lidí  pracujících  

v  těchto  skupinách  je  čestná,  pracovitá  a  pozitivní  –  a  některé  z  nich  znám.

Inzerenti  nyní  houfně  prchají  z  pravicového  nenávistného  programování.  Bez  kyslíku  peněz  z  reklamy  se  tyto  programy  rychle  udusí.

Rush  &  Co.  hodnotí  nejlépe  mezi  starými  bílými  muži.  Neustále  ztrácejí  ženy  a  mladé  posluchače,  kteří  jsou  odcizeni  naštvaným,  negativním  a  

posedlým  přístupem  k  politickým  konzervativcům.

Přidejte  k  tomu  skutečnost,  že  ženy  ve  věku  24–55  let  jsou  demografickou  skupinou,  která  propaguje  ceny,  a  po  komentářích  Sandry  Fluke  od  

Limbaugha  se  objeví  dokonalá  bouře .

Důrazně  bych  všem  doporučil,  aby  nevyhazovali  dítě  s  vodou  z  koupele.  Jakmile  budou  spiklenci  zatčeni,  tito  lidé  budou  moci  vystupňovat  mnohem  

více  –  a  dosáhnout  změny,  z  níž  budou  mít  prospěch  všichni.

Toto  programování  je  –  a  vždy  bylo  –  propaganda.

Inzerenti  se  probouzejí.  Extrémní  stranické  názory  zprostředkované  dýchacími  cestami  proti  jejich  hlavní  cílové  demografické  skupině  se  

neprodávají.

Je  navržen  tak,  aby  podporoval  a  posílil  finanční  tyranii  –  tím,  že  pobouří  veřejnost  a  přiměje  je,  aby  se  proti  sobě  obrátili,  čímž  je  odvádí  pryč  

od  „mužů  za  oponou“.

Mnoho  vysílacích  a  kabelových  sítí  již  vysílalo  programy,  které  mají  pozitivní  dopad  na  svět  –
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To  vše  je  výsledkem  pokřiku  proti  Rushbově  třídenní  tirádě  proti  Sandře  Fluke,  která  způsobila,  že  netrootové  povstali  a  oslovili  inzerenty,  kteří  

ho  udrželi  ve  vysílání.

Návrh  cituje  „dlouhou  historii  rasově  urážlivých  komentářů  a  také  politováníhodných  sexistických  poznámek,  zejména  vůči  ženám  a  černošským,  

latinskoamerickým  a  asijským  komunitám“  na  KFI  640  a  vyzývá  mateřskou  společnost  Clear  Channel  Communications,  aby  najala  rozmanitější  
pracovní  sílu,  která  by  to  kompenzovala.  trend.

Nehledě  na  to,  že  Rush  svůj  web  vydrhnul  přepisů  a  urážlivého  obsahu,  nemůže  za  to  uniknout  odpovědnosti.

„Je  snadné  znecitlivět  to,  co  ostatní  skupiny  považují  za  netolerovatelné,  což  v  konečném  důsledku  podporuje  prostředí,  kde  mohou  negativní  

komentáře  zůstat  nekontrolované  –  a  podnikové  směrnice  a  zásady  již  nejsou  vynucovány,“  stojí  v  usnesení.

WEBOVÉ  STRÁNKY  BYLY  VYČIŠTĚNY  –  ALE  NEMŮŽE  UNIKNOUT  ODPOVĚDNOSTI

LOS  ANGELES  PŘIJAL  ZÁKONY  PROTI  HATE  RÁDIU

V  návrhu  byly  také  citovány  poznámky  moderátora  syndikované  talk  show  Rusha  Limbaugha  o  studentce  práv  na  Georgetownské  univerzitě  

Sandře  Flukeové  jako  o  „děvce“  a  „prostitutce“  za  svědectví  na  Capitol  Hill  o  přístupu  žen  k  antikoncepci.

Překvapivě  se  konglomerát  Fox /  Clear  Channel  pokusil  skrýt  důkazy  a  odstranit  veškerý  urážlivý  obsah  ze  svých  webových  stránek  s  Rushem  

Limbaughem  -  ale  bylo  to  příliš  málo,  příliš  pozdě.

Vzhledem  k  tomu,  že  skandál  Rush  Limbaugh  stále  exploduje  ve  svém  rozsahu  a  rozměrech,  zasáhla  městská  rada  Los  Angeles  –  a  schválila  
rezoluci,  která  nutí  mediální  společnosti  vyhýbat  se  vysílání  rasistických  a  sexistických  nadávek.

Městská  rada  LA  se  blíží  ke  schválení  usnesení  blokujícího  Hate  Radio

Hned  druhý  den  byl  zákon  schválen,  13-2,  v  radě  města  Los  Angeles  -  jak  si  můžete  přečíst  zde.

http://crooksandliars.com/karoli/major-advertisers-tell-premiere-networks-no

http://losangeles.cbslocal.com/2012/03/21/city-council-warns-crack-ho-comments-intolerable-calls-for-diversity-in  talk-radio/

To,  co  zde  vidíte,  je  jen  malá  ochutnávka  toho,  co  přijde.  Jsou  to  ale  úplně  první  oblázky,  které  spadly  z  přicházející  laviny.  Řvoucí  zvuk  je  čím  dál  
těžší  ignorovat.

Ukazuje  se,  že  značky  ve  skutečnosti  nejsou  příliš  nadšené  z  toho,  že  jsou  spojovány  s  tyrany,  kteří  pošpiňují  soukromé  občany.  Seznam  značek,  

které  na  tom  trvají,  je  docela  působivý.  Ford,  Toyota,  GM,  McDonalds  a  Subway,  abychom  jmenovali  alespoň  některé.

LOS  ANGELES  (CBS)  –  Členové  městské  rady  udělali  ve  středu  krok  blíže  k  tomu,  aby  se  stali  prvními  v  zemi,  kteří  přijali  rezoluci  odsuzující  určité  

typy  projevů  ve  veřejném  vysílání.

To  vše  zanechává  Rushbo  and  Company  před  dilematem.  Koneckonců,  jejich  chleba  s  máslem  je  kontroverze  a  nenávist.

Člen  rady  Jan  Perry  představil  legislativu,  která  by  vyzvala  mediální  společnosti,  aby  zajistily,  že  „hostitelé  ve  vysílání  nepoužívají  a  nepropagují  
rasistické  a  sexistické  nadávky“  v  rádiu  a  jiném  vysílání.

Členové  Black  Media  Alliance,  National  Hispanic  Media  Coalition,  Korean-American  Bar  Association  a  American  Indians  in  Film  and  Television  

byli  připraveni  vyjádřit  svou  podporu  návrhu….

Pokud  tito  hlavní  celostátní  inzerenti  nechtějí,  aby  jejich  reklamy  byly  spojovány  s  nenávistí,  mohou  se  nenávistníci  stát  lídry  ve  ztrátě  jejich  
místních  přidružených  společností.  Nebylo  by  to  příliš  špatné?
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Podle  Smithe  manažeři  Goldman  nazývají  své  klienty  "Muppets"  a  zacházejí  s  nimi  jako  s  ubohými  podlidmi  --

Akcie  banky  ve  středu  klesly  o  3,3  procenta,  když  Smithův  článek  z  Londýna  rozproudil  Wall  Street  a  média  v  plamenech  diskusí  o  chování  
velkých  bank,  které  po  finanční  krizi  zachránili  daňoví  poplatníci.

čistě  ke  zneužití  a  odcizení.  Toto  fakticky  odhalilo  sociopatické  „iluminátské“  smýšlení  masové  veřejnosti.

Pokles  ceny  akcií  znamenal,  že  Goldman  ztratil  asi  2  miliardy  dolarů  na  tržní  hodnotě.  Jeho  tržní  kapitalizace  je  v  současnosti  těsně  pod  65  
miliardami  dolarů.

Veřejná  slyšení,  která  budou  výsledkem  těchto  masových  zatýkání,  prolomí  celý  příběh  finanční  tyranie

Goldman  Sachs  již  z  tohoto  odhalení  upadl  do  finančního  volného  pádu  –  vykrvácení  za  více  než  dvě  miliardy  dolarů  během  několika  dní.

"TOXICKÉ  PROSTŘEDÍ"

http://bottomline.msnbc.msn.com/_news/2012/03/15/10700472-goldman-sachs-roiled-by-muppetgate-loses-2-
Goldman  Sachs  ztratil  2  miliardy  z  "Muppetgate"

OTEVŘENO.

Stane  se  to  přesně  podle  plánu  –  podle  proroctví,  která  nám  byla  dána  před  tisíci  lety.

miliarda

"MUPPEGATE"  JE  DALŠÍ  KÁMEN  Z  PŘICHÁZEJÍCÍ  LAVINY

Otázka:  Jaké  jsou  náklady  společnosti  na  jednoho  nespokojeného  bývalého  zaměstnance?

Greg  Smith,  bývalý  vysoce  postavený  zaměstnanec  Goldman  Sachs,  zapískal  v  úvodníku  New  York  Times  14.  března  2012  --  vyvolalo  
revoluční  veřejné  probuzení,  kterému  se  nyní  říká  „Muppetgate“.

Odpověď:  Asi  2  miliardy  dolarů,  pokud  je  to  Goldman  Sachs.

Tolik  tržní  hodnoty  banky  bylo  zničeno  poté,  co  jeden  z  jejích  ředitelů,  Greg  Smith,  odstoupil  ze  společnosti  a  napsal  op-ed  článek  do  The  
New  York  Times.  útok  na  firemní  kulturu  a  zacházení  s  klienty.

Dosud  jen  velmi  málo  lidí  „spojilo  tečky“  a  uvědomilo  si,  že  Goldman  Sachs  je  jedním  z  hlavních  bankovních  konglomerátů  
Federálního  rezervního  systému  –  pochybuji  však,  že  tato  část  příběhu  zůstane  utajena  velmi  dlouho.
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"Firma  se  odklonila  tak  daleko  od  místa,  kam  jsem  nastoupil  hned  po  vysoké  škole,  že  už  nemohu  s  čistým  svědomím  říci,  že  se  ztotožňuji  s  
tím,  co  znamená,"  napsal  Smith....

Výbuchy,  jako  je  Smith's,  usnadňují  společnostem  a  investorům  zahodit  Goldmana.

"Je  mi  špatně,  jak  bezcitně  lidé  mluví  o  okrádání  svých  klientů.  Za  posledních  12  měsíců  jsem  viděl  pět  různých  generálních  ředitelů,  kteří  
označovali  své  vlastní  klienty  jako  'mupety',  někdy  prostřednictvím  interního  e-mailu,"  napsal  Smith... .

Banka  se  musí  změnit  a  musí  to  dělat  už  léta.  Některá  vylepšení  byla  provedena,  ale  vypadají  povrchně  a  vnímání  je  zde  devět  desetin  
reality.

Tento  další  úryvek  z  MSNBC  odhaluje  ještě  více  o  tom,  jak  hrozné  je  pracovat  ve  společnosti  Goldman  Sachs  –  a

V  e-mailovém  prohlášení  Goldman  Sachs  uvedl:  „Nesouhlasíme  s  vyjádřenými  názory,  které  podle  nás  neodrážejí  způsob,  jakým  řídíme  
naše  podnikání.  Podle  našeho  názoru  budeme  úspěšní  pouze  tehdy,  když  budou  úspěšní  naši  klienti.  Tato  základní  pravda  leží  v  jádru  
toho,  jak  se  chováme."

Pamatujte  –  pokud  zkolabuje  Goldman  Sachs,  zhroutí  se  i  Federální  rezervní  systém.

opravdová  temnota,  ve  které  se  její  zaměstnanci  nacházejí.

Tento  další  úryvek  z  UK  Telegraph  pojednává  o  smýšlení  Iluminátů  v  Goldman  Sachs,  které  bylo  odhaleno  jako  přímý  důsledek  
„Muppetgate“  –  den  po  datu  posunu  v  mayském  kalendáři,  který  byl  očekáván  roky.

UK  TELEGRAPH  ZKOUMÁ  MYŠLENÍ  ILUMINATI

1  Z  10  WALL  STREET  BANKERŮ  JSOU  KLINICKÍ  PSYCHOPATI

http://bottomline.msnbc.msn.com/_news/2012/03/14/10682553-goldman-sachs-exec-greg-smith-quits-saying  environment-at-firm-is-
toxic

http://www.telegraph.co.uk/finance/comment/damianreece/9142970/The-time-for-Goldman-Sachs-to-split-the-top  job-is-long-overdue.html

2.  března  2012  –  jen  dva  dny  po  kritickém  29.  únoru  „Day  Out  of  Time“  v  mayském  kalendáři  –  Huffington  Post  zveřejnil  článek,  který  
vypadal,  že  předvídá  bombu,  kterou  se  Greg  Smith  chystá  shodit  na  Goldman  Sachs.

Ve  velmi  veřejném  a  sžíravém  rezignačním  dopise  výkonný  ředitel  Goldman  Sachs  Greg  Smith  nazval  atmosféru  v  masivní  investiční  
bance  „tak  toxickou  a  destruktivní,  jak  jsem  ji  kdy  viděl“.

Tento  tržní  autismus  pokračuje.  Pokud  obchod  přináší  zisk  a  je  to  v  rámci  pravidel,  udělejte  to.  Ignoruje  se  etika,  vnímání,  
morálka,  emoční  inteligence  a  dokonce  i  starý  dobrý  zdravý  rozum....

Může  to  znít  jako  pointa  vtipu  –  ale  zničení  planety  není  k  smíchu  a  tito  lidé  musí  být  zastaveni.

"Dnes  je  můj  poslední  den  v  Goldman  Sachs,"  napsal  Smith,  který  byl  vedoucím  obchodu  s  americkými  akciovými  deriváty  v  Evropě,  na  
Středním  východě  a  v  Africe,  v  Op-Ed  v  New  York  Times.  ve  středu  s  názvem  „Proč  opouštím  Goldman  Sachs“.

[Goldman  je]  banka,  mezi  jejíž  absolventy  patří  dva  ministři  financí  USA,  včetně  Paulsona....

Goldman  je  banka,  která  to  popírá  a  míří  ke  krachu.  Vzhledem  k  posledním  letům  nevidím  žádného  prezidenta,  který  by  se  znovu  rekrutoval  
z  Goldmana.  A  pokud  se  věci  nezmění,  banka  přijde  o  klienty....

Smith,  který  sídlí  v  Londýně  a  ve  společnosti  Goldman  pracuje  12  let,  dále  popsal  zhoršující  se  kulturu  v  Goldman  Sachs,  kde  se  klientům  
říká  „muppeti“  a  jejich  zájmy  jsou  omezeny.
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Studie  také  ukazuje,  jak  snadno  mohou  psychopati  projít,  ale  prolínají  se  s  našimi  životy  jako  spolupracovníci,  přátelé  a  dokonce  i  
romantičtí  partneři.

klienti  jako  „mupeti“.

ZAMĚSTNANCI  JP  MORGANA  VAROVÁNI,  ŽE  NEHOVÍ  O  „MUPPEGATE“

JPMorgan  Chase  &  Co  (JPM.N)  Generální  ředitel  Jamie  Dimon  varoval  zaměstnance  v  interní  zprávě,  aby  nehledali  výhody  z  „údajných  
problémů“  Goldman,  a  vyzval  je,  aby  se  zaměřili  na  standardy,  nikoli  na  rozruch  vyvolaný  Smithem  v  tom,  co  média  a  blogeři  nazývali  
„Muppetgate“.

http://www.huffingtonpost.com/2012/03/02/psychology  
book_n_1315990.html#s747885&title=Inhumane_or_simply

Goldman  Sachs  je  jednou  z  bank  Federálního  rezervního  systému.  Stejně  tak  JP  Morgan  Chase.

"Chci  jasně  říci,  že  nechci,  aby  tady  někdo  hledal  výhody  z  údajných  problémů  konkurenta  nebo  z  doslechu  -  nikdy.  Není  to  způsob,  jakým  
obchodujeme,"  řekl  Dimon  v  poznámce,  jejíž  kopii  viděl  Reuters.

Jeden  z  každých  10  zaměstnanců  Wall  Street  je  klinický  psychopat,  Informuje  o  tom  CFA  Institute  (organizace  pro  investice  a  finanční  
analýzu)  v  nejnovějším  vydání  CFA  Magazine.

Takže  z  vyšších  míst  přišlo  ono  pověstné  "STFU"  varování.

Nižší  zaměstnanci  to  pravděpodobně  nevědí,  ale  ti  vyšší  v  JP  Morgan  si  jsou  přímo  vědomi  toho,  že  útok  proti  Goldmanovi  je  přímým  
útokem  proti  JP  Morgan,  Federální  rezervě  a  Iluminátům.

Dimonovo  sdělení,  které  ve  čtvrtek  ráno  čekalo  na  zaměstnance  Asie  v  jejich  e-mailových  schránkách,  bylo  zasláno  globálnímu  
provoznímu  výboru  banky  a  později  předáno  širším  částem  JPMorgan,  uvedly  zdroje,  které  sdělení  viděly.

Díky  tomu  je  psychopatie  10krát  rozšířenější  mezi  newyorskou  finanční  elitou  než  mezi  námi  plebejci,  pro  které  je  přijatá  
statistika  příjemnější  statistika  ze  100.

Zaměstnanci  JP  Morgan  řekli,  aby  to  šlo  snadno  na  „Muppetgate“  Goldman  Sachs

JPMorgan  to  odmítla  komentovat.

Psychopati  podle  studie  „obecně  postrádají  empatii  a  zájem  o  to,  co  ostatní  lidé  cítí  nebo  co  si  myslí“ .

http://uk.reuters.com/article/2012/03/15/uk-jpm-goldman-idUKBRE82E09820120315

NÁHLÝ,  OHROMUJÍCÍ  VEŘEJNÝ  ROZVOD  MEZI  JP  MORGANEM  A  VATIKÁNEM

Pouhých  pět  dní  po  "Muppetgate"  JP  Morgan  oznámila,  že  natrvalo  odříznou  soukromé  účty  Vatikánské  banky  -  do  konce  měsíce.

"Zároveň  projevují  množství  šarmu,  charisma,  inteligence,  důvěryhodnosti,  bezkonkurenční  schopnost...  manipulace  a  
touhu  po  vzrušení."

(Reuters)  -  Investiční  banka  JPMorgan  se  ve  čtvrtek  pokusila  omezit  poškození  reputace  Wall  Street  tím,  že  zaměstnancům  řekla,  aby  se  
nesnažili  profitovat  z  rozpaků  konkurenční  Goldman  Sachs  kvůli  jedovatému  rezignačnímu  dopisu  zveřejněnému  v  New  York  Times.

To  má  pro  naši  diskusi  obrovský  význam.  Federální  rezervní  systém  doslova  upouští  od  všeho  a  utíká  před  jakýmkoli  finančním  
spojením  s  Vatikánem  –  tak  rychle,  jak  jen  mohou.

Prodejce  akciových  derivátů  Greg  Smith  způsobil  ve  středu  bouři  v  celém  bankovním  odvětví  dopisem,  který  byl  zveřejněn  jako  sloupek  
názorů  a  vyzval  Goldmana  (GS.N)  "toxické"  místo  pro  práci,  kde  viděli  vedoucí  zaměstnanci

To,  že  by  Wall  Street  měla  chovat  více  než  svůj  podíl  psychopatů,  pak  nebude  pro  ty,  kdo  jsou  frustrováni  nárokem  a  chamtivostí  
jednoho  procenta,  žádným  šokem.
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Tento  krok  je  ranou  pro  snahu  Vatikánu  zařadit  svou  banku  na  evropský  „bílý  seznam“  států,  které  splňují  mezinárodní  standardy  proti  daňovým  

podvodům  a  praní  špinavých  peněz.

Ilumináti  informátoři  Svali  a  Leo  Zagami  oba  řekli,  že  Vatikán  je  „duchovní  hlavou“  Iluminátů.

Banka,  formálně  známá  jako  Institute  for  Works  of  Religion  (IOR),  minulý  rok  uzákonila  velké  reformy  ve  snaze  získat  evropskou  pečeť  a  
upozadit  skandály,  které  zahrnovaly  obvinění  z  praní  špinavých  peněz  a  podvodů.

Proto  je  tato  zpráva  v  zasvěceném  světě  tak  významná.

Rozvod  byl  oznámen  19.  března  --  a  bude  již  dokončen  k  30.  březnu.  Pokud  se  nic  nestane,  proč  bychom  viděli  takovou  naléhavost?

Přední  italský  finanční  deník  Il  Sole  24  Ore  o  víkendu  informoval,  že  JP  Morgan  Chase  v  Miláně  informoval  IOR  o  uzavření  svého  účtu  v  dopise  z  

15.  února.

Mnoho  výzkumníků  „Pravdy“  dospělo  k  závěru,  že  do  Vatikánu  na  nejvyšších  úrovních  pronikli  Ilumináti.  To  neznamená,  že  samotný  

Vatikán  je  zlý,  ani  většina  lidí,  kteří  tam  nepracují  –  ale  musí  se  s  nimi  vypořádat  velmi  vážný  problém.

V  Miláně  se  JP  Morgan  Chase  odmítl  vyjádřit  a  Vatikán  se  také  nevyjádřil.  S  představiteli  IOR  nebylo  možné  se  spojit,  protože  v  pondělí  byl  ve  

Vatikánu  svátek.

V  dopise  se  uvádí ,  že  účet  IOR  v  italském  obchodním  kapitálu  bude  postupně  vyřazován  počínaje  16.  březnem  a  uzavřen  30.  března.

ROZSAH  PŘED  LAVÍNOU

Il  Sole  uvedl,  že  JP  Morgan  Chase  informoval  IOR,  že  účet  byl  uzavřen,  protože  pobočka  banky  v  Miláně  měla  pocit ,  že  IOR  neposkytla  
dostatečné  informace  o  převodech  peněz.

Všechny  tyto  iluminátské  frakce  bývaly  na  stejné  vlně  –  ale  nyní,  stejně  jako  v  případě  masových  rezignací  generálních  ředitelů,  se  obracejí  

proti  sobě  a  rozprchnou  se,  než  zasáhne  lavina.  Pojďme  si  o  této  epické  události  přečíst  více.

Finanční  noviny,  které  uvedly  číslo  účtu  IOR,  uvedly,  že  za  18  měsíců  přes  něj  prošlo  asi  1,5  miliardy  eur.

http://www.huffingtonpost.com/2012/03/19/vatican-bank-image-hurt-closed_n_1363432.html

Uvedlo,  že  účet  je  „zametací  zařízení“,  což  znamená,  že  byl  na  konci  každého  dne  vyprázdněn  prostředky  převedenými  na  jiný  účet  IOR  v  

Německu.

ŘÁDEK  SKANDÁLŮ  PIŽÍ  VATIKÁN

Vatikán/MILÁN,  19.  března  (Reuters)  -  JP  Morgan  Chase  uzavírá  účet  vatikánské  banky  u  italské  pobočky  amerického  bankovního  gigantu  kvůli  
obavám  z  nedostatečné  transparentnosti  finanční  instituce  Svatého  stolce,  informovaly  italské  noviny.
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Ve  svém  rozhlasovém  rozhovoru  s  Gregem  Szymanskim,  Svali  odhalil,  že  všichni  členové  jsou  nuceni  snášet  rituály  lidských  
obětí,  které  se  provádějí  ve  Vatikánu  -  v  tajné  podzemní  komoře,  do  které  se  vstupuje  dveřmi  skrytými  za  obřím  obrazem.

http://www.youtube.com/watch?v=12ti-QTCeI4

VEŘEJNÝ  ROZVOD

http://divinecosmos.com/Illuminati_Defector_Svali_Speaks.mp3

Nyní,  když  máme  více  pozadí  na  toto  téma,  pojďme  pokračovat  ve  čtení  o  tomto  ohromujícím  veřejném  rozvodu  mezi  
Federální  rezervou  a  Vatikánem.

http://www.youtube.com/watch?v=v-F0t3x7uNI

Jakékoli  významné  odhalení  a  pád  Vatikánu  proto  odhalí  neuvěřitelné  množství  zlověstné,  skryté  pravdy.

http://www.huffingtonpost.com/2012/03/19/vatican-bank-image-hurt-closed_n_1363432.html

Svali  rozhodně  nehledala  výsluní  –  ani  ze  svých  odhalení  žádným  způsobem  netěžila.  Místo  toho,  když  řekla  pravdu,  byla  
mučena  -  a  mohla  být  zabita.

Nikdo  nevěděl,  jak  Svali  vypadá,  dokud  Ed  Koni  nedávno  nezveřejnil  newsvalispeaks.com  webové  stránky  --  a  zahrnoval  
výše  uvedený  obrázek,  aniž  by  prozradil,  z  jakého  programu  pochází  nebo  kdy  byl  vysílán.  Na  webu  nejsou  k  dispozici  
žádné  záběry  z  programu.

Krok  zavírání  ze  strany  JP  Morgan  Chase,  o  kterém  v  pondělí  informovaly  také  dva  přední  všeobecné  noviny  –  Corriere  
della  Sera  a  La  Stampa  –  byl  další  ranou  pro  [Vatikánskou]  IOR  [banku],  jejíž  image  byla  pošramocena  řada  skandálů.

Ani  její  blízký  důvěrník  Ed  Koni  teď  neví,  jestli  je  naživu.  Pokud  je  stále  naživu,  zcela  se  schovala.

Poté,  co  jsem  to  zveřejnil,  naši  neohrožení  komentátoři  objevili  tento  záznam.  Je  z  programu  BBC  Conspiracies  z  roku  
2001  s  názvem  „Satanic  Panic“.  Rok  2000  byl  rokem,  kdy  byl  Svali  nejaktivnější  v  psaní  článků.  Můžete  přeskočit  na  6:24  a  
vidět  Svali.  Oba  odkazy  fungují:
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Tajná  „okultní  ekonomika“  vycházející  ze  stínů?

Zde  je  klip  z  jeho  projevu  na  YouTube:

http://www.activistpost.com/2012/03/secret-occult-economy-coming-out-of.html

Lord  James  Blackheath  z  Anglie  odhalil  finanční  podvody  ve  výši  15  bilionů  dolarů

V  září  2010  italští  vyšetřovatelé  zmrazili  finanční  prostředky  ve  výši  23  milionů  eur  (33  milionů  dolarů)  ve  dvou  italských  bankách  poté,  co  

zahájili  vyšetřování  možného  praní  špinavých  peněz.

LORD  JAMES  OF  BLACKHEATH  fouká  na  píšťalku

http://www.youtube.com/watch?v=4Map2wVJmDg

Banka  uvedla,  že  neudělala  nic  špatného  a  pouze  převáděla  prostředky  mezi  svými  vlastními  účty.  Peníze  byly  uvolněny  v  červnu  2011,  ale  

římští  soudci  pokračují  ve  vyšetřování.

Kromě  toho,  během  několika  dní  poté,  co  jsme  zveřejnili  Finanical  Tyranny,  Lord  James  of  Blackheath  veřejně  odpískal  před  britským  
parlamentem  15  bilionů  dolarů  podvodů  –  čímž  potvrdil  vše,  co  jsme  právě  oznámili.

Blackheath  konkrétně  hovoří  o  třech  částkách  po  5  bilionech  dolarů  –  což  odpovídá  750  000  metrickým  TUNÁM  zlata.  To  je  podstatně  více  

zlata,  než  kdy  existovalo  v  „legitimní“,  registrované  ekonomice,  která  váží  pouze  kolem  120  000  metrických  tun.

PŘEPIS  BLACKHEATH,  ČÁST  PRVNÍ

Obraz  banky  na  veřejnosti  také  poškodil  takzvaný  skandál  „Vatileaks“,  při  kterém  byly  v  italských  médiích  zveřejněny  vysoce  citlivé  

dokumenty,  včetně  dopisů  papeži  Benediktovi....

Lord  James  také  odhaluje,  že  jeho  důkazy  zahrnují  originální,  podepsaný  dokument  od  Alana  Greenspana  a  Timothyho  Geithnera  -  který  
má  v  osobním  vlastnictví.

Zde  je  odkaz  na  neoficiální  přepis  Blackheathova  projevu  z  16.  února  2012  –  spolu  s  krátkým  úryvkem.

„OKULTNÍ  EKONOMIKA“  ODHALENÁ

Toto  je  naprosto  výbušné  obvinění  -  a  rozhodně  jsme  ještě  neviděli  jeho  konec.

http://www.rayservers.com/blog/lord-james-of-blackheath---15-trillion-dollars-and-750-thousand-metric-tonnes-of  gold

Této  záležitosti  se  věnuji  již  téměř  dva  roky  a  dále  nejsem  v  cestě  k  pravdě....

Původní  odkaz  najdete  zde  --  a  musíte  se  posunout  dopředu  na  17:20,  abyste  slyšeli  Blackheathovu  řeč.

Byl  jsem  požádán,  abych  napsal  epické  dílo  Finanční  tyranie  od  „dobrých  hochů“,  kteří  organizovali  masové  zatýkání.  Některá  z  těchto  dat  začala  

získávat  pozornost  a  pokrytí  v  alternativních  médiích.

V  dubnu  a  květnu  2009  začala  situace  údajným  převodem  5  bilionů  dolarů  do  HSBC  ve  Spojeném  království.  O  sedm  dní  později  přišlo  do  

HSBC  dalších  5  bilionů  dolarů  a  o  tři  týdny  později  dalších  5  bilionů  dolarů.

http://www.parliamentlive.tv/Main/Player.aspx?meetingId=10093&wfs=true&player=smooth

Celkem  15  bilionů  dolarů  bylo  údajně  předáno  do  rukou  HSBC  za  účelem  dalšího  tranzitu  do  Royal  Bank  of  Scotland.

Tento  článek  od  Activist  Post  obsahuje  některé  ze  šťavnatějších  částí  našeho  vyšetřování  s  kreditem:
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za  konkrétním  účelem  pomoci  podpořit  dolar.

http://www.rayservers.com/blog/lord-james-of-blackheath---15-trillion-dollars-and-750-thousand-metric-tonnes-of  gold

PŘEPIS  BLACKHEATHOVY  PROJEVY,  ČÁST  DRUHÁ

Podle  smlouvy  americké  ministerstvo  financí  zjevně  přimělo  Federální  rezervní  banku  v  New  Yorku,  aby  nabídla  odkup  dluhopisů  
vydaných  panu  Riyadimu  –  aby  nahradila  hotovost,  která  mu  byla  odebrána  za  posledních  10  let.

Musíme  se  podívat,  odkud  se  to  vzalo  a  na  historii  těchto  peněz.  Již  delší  dobu  se  snažím  utřídit  posloupnost,  jak  tyto  peníze  
vznikaly  a  odkud  pocházejí.

http://www.rayservers.com/blog/lord-james-of-blackheath---15-trillion-dollars-and-750-thousand-metric-tonnes-of  gold

let.

Je  to  trochu  jako  "Celebrity  Big  Brother".  Má  tři  jména,  která  to  popisují  -  a  žádné  z  nich  není  pravdivé.

Pan  Riyadi  mi  poslal  pozoruhodný  dokument  z  února  2006,  ve  kterém  ho  americká  vláda  pozvala  na  schůzku  s  Federální  rezervní  
bankou  v  New  Yorku,  která  není  ani  Federální  rezervní  bankou,  ani  bankou.

Začíná  zřejmě  jako  majetek  Yohannese  Riyadiho,  který  má  podle  některých  tvrzení,  že  je  považován  za  nejbohatšího  muže  na  světě.

Dává  mu  500  milionů  dolarů  jako  hotovostní  platbu  za  výkup  bezcenných  dluhopisů.  To  je  vše  v  dohodě...

Byl  by,  kdyby  byly  zaplaceny  všechny  peníze,  které  mu  byly  dluženy  -  ale  viděl  jsem  některé  jeho  účty,  které  ukazují,  že  vlastní  36  bilionů  
dolarů  v  bance.

Tento  úžasný  dokument  se  vydává  za  setkání,  jehož  svědkem  byl  pan  Alan  Greenspan,  který  podepsal  smlouvu  s  Federální  rezervní  
bankou  v  New  Yorku,  jejímž  byl  předsedou,  a  také  předsedou  skutečného  Federálního  rezervního  systému  ve  Washingtonu.

a  je  to  velmi  pozoruhodné.

Je  to  směšná  suma  peněz.  [DW:  Celkový  světový  HDP  je  pouze  62  bilionů.]

Je  podepsán  panem  Timothym  Geithnerem  jako  svědek  jménem  Mezinárodního  měnového  fondu.  MMF  vyslal  dva  svědky,  druhým  byl  
pan  Yusuke  Horiguchi.

Zjištění,  zda  mám  správný  kus  papíru,  jsou  jen  dva  telefonáty  –  jeden  panu  Geithnerovi  a  druhý  panu  Greenspanovi,  kteří  oba  stále  
prosperují  a  žijí.  Zda  to  podepsali,  mohli  snadno  potvrdit.

Pan  Riyadi  předáním  těchto  dluhopisů  také  dal  k  dispozici  americkému  ministerstvu  financí  celé  zajištění  aktiv,  které  měl  údajně  mít  
za  15  bilionů  dolarů.

Nicméně  36  bilionů  dolarů  by  odpovídalo  dynastii,  ze  které  pochází  –  a  skutečnosti,  že  to  byli  v  dobách  dávno  minulí  císaři  Indočíny.

Tito  pánové  podepsali  jako  svědci,  že  tato  dohoda  je  správná.  Na  dokumentu  je  spousta  dalších  podpisů.  Nemám  fotokopii;  Mám  
originální  verzi  smlouvy.

Mám  dopis  od  Bank  of  Indonesia,  který  říká,  že  celá  věc  byla  snůška  lží.  Neměl  750  000  tun  zlata,  které  ho  mělo  podporovat;  měl  jen  700  
tun.  Toto  je  kus  kompletní  výroby.

PŘEPIS  BLACKHEATHOVY  PROJEVY,  ČÁST  TŘETÍ:  VÝKUP

Americké  ministerstvo  financí  mu  v  průběhu  let  s  jeho  souhlasem  odebralo  mnoho  z  těchto  peněz  --
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Nejprve  se  tvrdilo,  že  peníze  přišly  z  účtu  v  Riyadi  do  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku  –  a  odtud  byly  předány  JP  MorganChase  v  New  Yorku  k  

dalšímu  tranzitu  do  Londýna.

Nikdy  jsme  to  neřešili.

Prostředkem  k  odeslání  byla  bankovka  SWIFT,  která,  pokud  byla  pravá,  měla  být  registrována  u  Bank  of  England.

Dnes  mám  tento  docela  děsivý  kus  papíru,  což  je  mým  ospravedlněním,  že  jsem  ho  přinesl  na  toto  setkání.

PŘEPIS  BLACKHEATHOVY  ŘEČI,  ČÁST  ČTVRTÁ:  PRAVDA,  NEBO  FIKCE?

PŘEPIS  BLACKHEATHOVY  PROJEVY,  ČÁST  PÁTÁ:  DĚSIVÝ  PAPÍR

Je  k  dispozici  na  internetu  a  jsem  ohromen,  že  to  ještě  nebylo  objeveno  ministerstvem  financí  --

http://www.rayservers.com/blog/lord-james-of-blackheath---15-trillion-dollars-and-750-thousand-metric-tonnes-of  gold
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Když  se  to  stalo,  vzal  jsem  to  svému  vznešenému  příteli  lordu  Strathclydeovi  a  zeptal  jsem  se,  co  s  tím  máme  dělat.

protože  každý  poplašný  zvon  v  zemi  by  měl  zvonit,  pokud  ano.

Konečně  mám  dopis  od  samotného  pana  Riyadiho,  který  mi  říká,  že  byl  k  tomu  určen,  že  nic  z  toho  není  pravda  a  že  byl  okraden  o  všechny  peníze.

Řekl:  "Dejte  to  lordu  Sassoonovi.  On  je  pokladnice."  Tak  jsem  to  udělal  a  můj  vznešený  přítel  lord  Sassoon  se  na  to  podíval.

OFF-MARKET  ZLATO  NA  „VKLAD“

Jsem  docela  připraven  uznat,  že  jednou  z  možností  je,  že  pan  Riyadi  to  sám  dává  dohromady  jako  padělek,  aby  se  pokusil  získat  nějaké  zotavení.

Okamžitě  řekl:  "To  je  nesmysl.  Je  to  příliš  mnoho  peněz.  Trčely  by  jako  bolavý  palec  a  na  účtech  Royal  Bank  of  Scotland  to  nevidíte."

Zlato  „mimo  trh“  je  mnohem,  mnohem  větší  než  „legitimní“  zlato.  Blackheath  a  jeho  kolegové  nemohou  pochopit,  na  co  se  dívají,  takže  jejich  

prvním  impulsem  je  přirozeně  celou  věc  zavrhnout.

Nicméně  mají  dokumenty  o  „kuřácké  pistoli“,  které  dokazují,  kolik  zlata  tam  skutečně  je.  Už  jste  viděli  obrázky  krabic  s  dluhopisy  a  zlatých  

pokladů,  které  jsme  uvedli  ve  Finanční  tyranii  –  kterých  je  příliš  mnoho  na  to,  aby  byly  součástí  nějakého  propracovaného  podvodu.

Ale  je  to  složitější,  protože  každá  z  plateb  ve  výši  5  bilionů  dolarů,  která  přišla,  byla  potvrzena  a  přijata  vedoucími  pracovníky  HSBC  –  a  

znovu  přijata  vedoucími  pracovníky  Royal  Bank  of  Scotland.

Pokračoval  slovy:  "Zlato  je  směšné.  V  historii  světa  bylo  vytěženo  pouze  1  507  tun  zlata,  takže  nemůžete  mít  750  000  tun."  To  je  pravda.

Třetí  věc,  kterou  řekl,  byla:  "Je  to  podvod",  a  já  s  ním  souhlasím.  Problém  je  v  tom,  že  v  tu  chvíli  jsme  přestali  hledat,  ale  měli  jsme  se  zeptat,  co  

je  to  za  podvod,  místo  abychom  na  to  jen  přikývli.

Na  všechny  tyto  peníze  mám  sadu  účtenek.  Proč  by  nějaká  banka  chtěla  ukládat  účtenky  v  hodnotě  5  bilionů  dolarů  –  15  bilionů  dolarů  v  celkové  

výši,  kdyby  peníze  neexistovaly?
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Blackheath  nebyl  jedinou  autoritou,  která  vystoupila  vpřed  ohledně  masivních  finančních  skandálů  bezprostředně  po  vydání  Financial  

Tyranny.

Jedna  věc,  kterou  ještě  musím  udělat,  je  zorganizovat  více  než  30  různých  odkazů  na  skandál  s  italskými  dluhopisy.  Velká  část  zbytku  poté  je  již  

hotová.  Sekce  III  stále  potřebuje  také  konečné  "navlečení".

Den  poté,  co  Blackheath  pronesl  svůj  projev,  italské  úřady  zabavily  dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  v  hodnotě  šesti  bilionů  dolarů.  

Tento  příběh  se  rychle  rozšířil  po  mezinárodních  masmédiích  jako  požár.

Toto  vyšetřování  se  šíří  jako  požár.  Opravdu  překvapivé.  Už  jsme  překročili  20  000  přístupů  od  1:00  PST  a  bylo  to  zveřejněno  až  v  18:00  PST  –  

o  pouhých  sedm  hodin  dříve.  To  je  2  857  zásahů  za  hodinu.  Existuje  již  více  než  120  komentářů  a  mnoho  z  našich  článků  nikdy  nezískalo  tolik.

Jak  jsem  odhalil  ve  Finanční  tyranii,  „mimotržní“  zlato  bylo  tajně  ukryto  na  různých  místech  po  celé  jihovýchodní  Asii  Federálním  rezervním  

systémem  –  který  je  také  známý  jako  Banka  pro  mezinárodní  platby.

Ty  byly  v  krabicích  a  truhlách  chicagského  Federálního  rezervního  systému,  které  vypadaly  úplně  stejně  jako  ty  na  obrázcích,  které  mi  aliance  134  

národů  dala  publikovat  ve  Financial  Tyranny.

Neříkám  to  proto,  abych  se  chlubil.  Spíše  to  ukazuje,  že  dostáváte  zprávu  -  a  šíříte  slovo.

Bude  to  docela  šok,  když  si  lidé  uvědomí,  kolik  zlata  ve  skutečnosti  je  -  a  jak  bylo  systematicky  okrádáno  ze  světa.

To  ohromilo  i  ty  nejzatvrzelejší  skeptiky  –  kteří  právě  dočetli  naše  vyšetřování.

http://www.msnbc.msn.com/id/46428102/ns/business-world_business/t/italian-police-seize-trillion-fake-t-bonds/

AKTUALIZACE  DALŠÍ  RÁNO,  9:14

Země,  které  se  vzdaly  svého  zlata,  bylo  řečeno,  že  to  zahájí  novou  éru  míru  a  prosperity.  To  se  evidentně  nestalo.

Zatím  musím  všechno  pod  tímto  bodem  vystřihnout,  takže  to  dostanu  před  pohovorem  v  18:00  PST.

Jako  intuitivní,  množství  pozornosti,  kterou  tento  článek  získává,  způsobuje,  že  je  velmi  těžké  spát  a  zůstat  spát.  Právě  teď  je  to  jako  hlučný  

konferenční  hovor  ve  vysněném  prostoru.

Místo  toho  konfiskace  obrovského  bohatství  zlata  po  celém  světě  –  z  Ameriky,  Evropy  a  85  procent  z  něj  z  Asie  –  vytvořila  příležitost  pro  

Federální  rezervní  systém  tisknout  peníze  z  ničeho,  nepodporované  ničím.

AKTUALIZACE,  STEJNOU  NOC:  WOW!

Bylo  to  reprezentováno  tím,  že  musím  udělat  přednášku  na  místě,  kde  se  ode  mě  bezprostředně  vlevo  odehrávala  velká  taneční  třída,  a  také  nad  

našimi  hlavami  –  ale  show  musela  pokračovat.

Jediný  jiný  případ,  kdy  jsem  měl  tento  "problém  s  rušením"  takto  silně,  bylo  poté,  co  jsem  poprvé  dělal  celou  noc  v  rádiu  Art  Bell  v  roce  2000.  Miliony  

lidí  tehdy  poslouchaly  -  a  já  poté  nemohl  spát.

Tento  „magický  tiskařský  lis“  jim  umožnil  finančně  zruinovat  téměř  každého,  zmocnit  se  přírodních  zdrojů,  kupovat  média,  hladovět  chudé  země,  

dosazovat  loutkové  vlády  a  pokoušet  se  nastolit  světovou  diktaturu.

Rozhovor  byl  ohromující  -  mnohem  lepší,  než  jsem  dokonce  očekával  -  a  trval  tři  hodiny.  Bude  zpracována  a  vydána  co  nejdříve.  Další  budou  

zveřejněny  co  nejdříve,  ale  dnes  večer  jsem  příliš  unavený  na  to,  abych  dělal  další.

To  je  zatím  velikost  asi  jedné  šestiny  celého  kusu.  Většina  z  toho  je  již  napsána.

SKANDÁL  ITALSKÝCH  DLUHOPISŮ
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Jsem  v  letadle  na  víkendovou  konferenci  v  Austinu.  Právě  uslyšíte  ohromující  rozhovor  s  Drakem,  zasvěcencem,  který  byl  speciálně  požádán  

„dobráky“  Pentagonu,  aby  přišel  a  vysvětlil,  co  se  bude  dělat.

Tyto  soubory  MP3  se  načtou  do  VŠECH  standardních  přehrávačů  MP3  a  také  do  iTunes.  Nicméně  iTunes  má  v  poslední  době  nějaké  problémy  se  

soubory  MP3.

Byl  jsem  unesen  informacemi,  které  dával.  Pokud  jste  ještě  nevěřili,  že  se  to  opravdu  stane,  může  to  velmi  dobře  změnit  váš  názor.

Pokud  se  pokusíte  načíst  tyto  soubory  do  iTunes  a  dojde  k  chybě,  musíte  iTunes  aktualizovat.  Aktuální  verze  iTunes  10.6.1  většinu  těchto  

chyb  opravuje.

Přišel  jsem  sem,  abych  provedl  jednu  opravu,  která  byla  navržena  e-mailem,  a  fenomén  „synchronicity  čítače  hitů“  se  opakoval.  Když  jsem  

načetl  stránku,  bylo  to  43332,  a  když  jsem  kliknul  na  odkaz,  o  zlomek  sekundy  později  (doslova)  to  bylo  přesně  43334.

Provedl  jsem  Drakea  rozsáhlým  ověřovacím  procesem  s  jedním  z  mých  nejlepších  zasvěcenců  a  prošel  na  výbornou.

Aktualizujte  si  iTunes,  abyste  je  nahráli  do  iPhonu,  iPodu  nebo  iPadu,  abyste  mohli  tyto  soubory  na  těchto  zařízeních  poslouchat.

Je  tam  stále,  když  píšu  tuto  aktualizaci,  a  bude,  dokud  ji  nezveřejním  -  takže  jsem  pořídil  snímek  obrazovky.  Mějte  na  paměti,  že  to  vyžaduje  

extrémní  koordinaci  ve  zlomcích  sekundy  a  není  to  vůbec  plánováno  na  žádné  vědomé  úrovni.

On  je  skutečný  obchod.

Máme  pro  náš  tým  pro  transkripci  Divine  Cosmos  v  této  věci  naléhavou  objednávku  přepisu  ve  spěchu  a  zašleme  ji  co  nejdříve.

POSLEDNÍ  POZNÁMKA  K  KOMENTÁŘŮM...

Důvodem,  proč  se  takové  věci  dějí,  je  znovu  mi  připomenout  a  pak  i  vám,  že  to  všechno  řídí  vyšší  síly  a  zajišťují,  že  uspějeme.  Je  to  hezká  

připomínka  toho,  co  se  tu  skutečně  děje.

Toto  jsou  soubory  ZIP.  Jediné,  co  musíte  udělat,  je  stáhnout  si  je,  otevřít  je  a  říct  jim,  kam  chcete,  aby  vaše  MP3  byly  umístěny.  Je  to  tak  jednoduché  

–  stejně  jako  naše  produkty  ke  stažení.  Zde  jsou:

Navíc  právě  zpracováváme  zvuk  z  mého  rozhovoru  a  bude  nahrán,  jakmile  bude  hotový.

http://divinecosmos.com/media/DivineCosmosDrakePart01.MP3.zip

Bohužel,  protože  jsem  to  udělal  s  nastavením  s  velmi  nízkou  věrností,  můj  hlas  je  trochu  zkreslený  a  bzučí,  když  mluvím.  S  tím  budeme  muset  žít.  

Abych  tomu  zabránil,  budu  v  budoucnu  používat  Skype.

http://divinecosmos.com/media/DivineCosmosDrakePart02.MP3.zip

http://divinecosmos.com/media/DivineCosmosDrakePart03.MP3.zip

AKTUALIZACE  14:59  –  ROZHOVOR  S  NEJLEPŠÍM  INSIDEREM  O  BLÍZÍCÍM  HROMADNÉM  ZATĚŽENÍ
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Bohužel  každý,  kdo  to  neudělá,  bude  mít  nefunkční  odkazy.  Je  to  jediný  způsob,  jak  můžeme  držet  krok  s  množstvím  komentářů,  které  nyní  
přicházejí.

Proto  nemusíte  tento  víkend  znovu  načítat,  abyste  viděli  nové  aktualizace.  Udělám  další  upozornění,  až  bude  nová  sekce  zveřejněna  –  
doufejme,  že  začátkem  příštího  týdne  –  a  také  vám  řeknu,  kdy  budou  dokončeny  dynamické  aktualizace.

S  velikostí  odstavců  jste  také  sami.

Děkujeme  za  veškerou  vaši  podporu!

I  ohledně  moderování  máme  trochu  krizi.  Vaše  připomínky  přicházejí  tak  rychle,  že  nemáme  odpovídající  personální  podporu,  abychom  je  
mohli  ručně  zpracovat.

Mějte  prosím  na  paměti,  že  internetové  stránky  vyžadují,  abyste  po  každé  druhé  nebo  třetí  větě  stisknuli  ENTER,  aby  byl  váš  text  čitelný  bez  
únavy  očí.  Všimněte  si,  jak  se  to  dělá  zde.  Toto  je  nyní  webový  standard  pro  veškerou  profesionální  žurnalistiku.

Chci  tím  říct,  že  drtivá  většina  lidí  neoznačuje  své  odkazy.  Bez  těchto  značek  jsou  to  mrtvé  odkazy,  pokud  je  naši  zaměstnanci  neopraví  
ručně.  Bohužel  neexistuje  žádná  kybernetická  zkratka,  kterou  jsme  pro  to  v  našem  systému  našli.

Naši  moderátoři  to  pro  lidi  dělali  ručně,  ručně,  protože  přicházelo  tolik  gargantuovských  odstavců  a  ty  komentáře  zůstaly  nepřečtené.

Nyní  na  to  nemáme  čas,  takže  nezapomeňte,  aby  byly  vaše  komentáře  čitelné.  Po  každé  větě  nebo  dvou  dvakrát  stiskněte  ENTER  a  budete  
zlatí.  Jediným  úderem  do  něj  nevznikne  mezera  mezi  jednotlivými  větnými  skupinami.

Musíte  zadat  [url]  před  začátkem  odkazu  a  [/url]  po  ukončení  odkazu,  takto:

Děkujeme  za  vaši  podporu!

[url]http://www.yourlink.com[/url]

AKTUALIZACE  SOBOTA  31.  3.:  NÁROČNÝ  VÍKEND

Pamatujte,  že  druhý  „tag“  musí  mít  lomítko  před  písmeny  „url“,  aby  správně  fungoval.

Jakmile  jsem  v  proudu  víkendové  konference,  jako  je  tato,  je  velmi  obtížné  udělat  si  čas  na  jiné  věci  -  jako  je  práce  na  tomto  článku.

Chtěl  jsem  se  pokusit  umístit  oddíl  II  do  trhlin  a  právě  jsem  se  tam  prohrabal  -  ale  vidím,  že  to  budu  potřebovat  asi  tři  nebo  čtyři  
hodiny,  než  to  udělám.

Rychlejším  trikem  je  jednoduše  znovu  zvýraznit  text  vašeho  odkazu  poté,  co  jste  jej  již  vložili  na  místo.  Poté  nad  oknem  komentářů  uvidíte  
tlačítko,  které  je  modrým  kolečkem.  Stiskněte  toto  tlačítko  a  kolem  toho,  co  jste  zvýraznili,  napíše  text  [url].
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Tisíce  špičkových  konspirátorů  z  oblasti  financí,  médií,  farmacie  a  vlády  se  chystají  zatknout.

Problémy,  kterým  čelíme  v  dnešním  světě,  jsou  mimořádné.  Můžete  mít  pocit,  že  neexistuje  žádná  cesta  ven.

Za  většinu  těchto  problémů  je  zodpovědná  základní  skupina.  Pokud  bude  tato  skupina  poražena,  bude  pro  nás  mnohem  
snazší  uzdravit  naši  planetu.

Přečtěte  si  tento  přepis  rozhovoru  s  „Drakem“  hned  teď  –  dříve,  než  se  stane  zprávou  na  titulní  stránce!

Hromadné  zatýkání  této  základní  skupiny  bylo  plánováno  minimálně  od  70.  let  –  podle  Drakea,  nového  informátora,  
se  kterým  jsem  nedávno  dělal  rozhovor.

Ať  se  nám  to  líbí  nebo  ne,  samotné  civilní  povstání  by  nikdy  nemělo  logistickou  a  taktickou  schopnost  odolat  tak  dobře  
vyzbrojené  a  hluboce  zakořeněné  skupině.

Toto  je  oficiální  úplný  přepis  této  diskuse  --  kde  jsme  spojili  sílu  toho,  co  jsme  oba  nezávisle  slyšeli  o  tomto  plánu.

TO  JE  DOBRÁ  VĚC

Existuje  absolutní  požadavek,  aby  armáda,  nebo  alespoň  její  významná  většina,  podporovala  vůli  lidu  v  případě,  jako  je  tento  
–  abychom  měli  reálnou  šanci  na  úspěch.

HROMADNÉ  ZATÍŽENÍ:  David  vyslýchá  Drakea  –  Přepis!
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http://www.youtube.com/watch?v=1d6bUd9q45E&list=UUMffZS4_Fp-e-xG1u1IXoNg&index=9&feature=plcp

V  tomto  případě  jsou  velmi  dobře  organizovaní  a  velmi  efektivně  se  chopili  moci  –  zejména  v  USA,  Velké  Británii,  Německu,  Francii  a  
Itálii  –  G5.

PODÍVEJTE  SE  NA  FILM  „PROSTÁVAJÍCÍ“  ZDARMA  --  OFICIÁLNĚ!

Mým  vlastním  definitivním  prohlášením  o  tom  je  ebook  Finanční  tyranie,  který  je  zde  na  Divine  Cosmos.

Přes  vnitřní  paranoiu  a  strach  spojený  s  jakoukoli  změnou  tohoto  rozsahu  pevně  věřím,  že  to  bude  kvantový  skok  v  uzdravování  naší  
planety.  Svoboda  není  sen.  Lidé  to  vyžadují.

Zde  je  nový  vyhrazený  odkaz  na  FULL  verzi  Thrive.  Když  jsem  to  zkontroloval,  bylo  tam  stále  jen  203  zásahů,  protože  to  bylo  právě  spuštěno.  
Můžete  to  zkopírovat,  distribuovat  svým  přátelům  a  zůstane  stabilní:

KONTROLA  PENĚŽNÍHO  SYSTÉMU

PORUŠENÍ  ZAPÍRÁNÍ

Oficiální  odkaz  na  bezplatnou  plnou  verzi  dokumentu  THRIVE
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=lEV5AFFcZ-s

Skutečné  jádro  moci  této  skupiny  spočívá  v  kontrole  peněžního  systému  –  prostřednictvím  bankovních  rodin  Federálního  rezervního  systému  
a  jejich  mezinárodního  ekvivalentu,  Banky  pro  mezinárodní  platby  nebo  BIS.

I  když  určité  procento  lidí  není  dost  silné,  aby  čelilo  pravdě,  přesto  si  každý  na  určité  úrovni  uvědomuje,  že  máme  okultní  síly,  které  
manipulují  s  financemi  a  vládou.

Pokud  někdo  stále  nevěří,  že  tyto  genocidní  spiknutí  jsou  skutečné,  pošlete  mu  tento  odkaz  a  podívejte  se  s  ním  na  tento  film  –  společně.

Tato  finanční  tyranie  je  základním  kořenem  ohromujícího  počtu  problémů  na  Zemi.

Filmy  jako  „Thrive“  vám  vše  vysvětlí  –  včetně  skutečnosti,  že  tyto  skupiny  doufají,  že  zabijí  miliardy  lidí  a  zredukují  populaci  Země  na  
velikost,  o  které  se  domnívají,  že  by  se  dala  snáze  ovládat.

Budou  mít  spoustu  otázek  –  a  pravděpodobně  to  budou  muset  často  pozastavovat  a  mluvit.

Hladovění  a  nemoci  jsou  ve  většině  světa  epidemií  a  dokonce  i  v  moderních  zemích  je  rozšířená  chudoba  a  ekonomické  potíže.

Většina  světa  je  už  úplně  otrávená  finanční  tyranií  a  vytvořila  alianci,  aby  ji  zastavila  --

Foster  Gamble  nedávno  zveřejnil  video  oznámení,  že  Thrive  bude  nyní  distribuován  zdarma  online  –  k  dnešnímu  datu,  5.  dubna  2012.  
Přesvědčte  se  sami  –  toto  není  podvod:

SKUTEČNĚ  SOCIOPATICKÍ  LIDÉ  EXISTUJÍ  --  A  Zorganizovali  se

používat  pokud  možno  nenásilné  prostředky  a  přitom  stále  dosahovat  potřebných  výsledků.

Může  se  zdát  nemožné  uvěřit,  že  by  někdo  chtěl  nastolit  globální  diktaturu  –  ale  skutečně  sociopatičtí  lidé  existují.

Drake  odhalil  překvapivé  nové  informace.  Plán  byl  již  od  roku  1979  rozpracován  do  podoby  pěti  palců  silného  informačního  
dokumentu.

Oficiální  oznámení,  že  THRIVE  bude  zdarma
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Odhadem  1,3  milionu  posluchačů  naladilo  --  živě.  Na  YouTube  již  existují  kopie  mého  rozhovoru  s  Drakem,  z  nichž  každá  má  přes  sto  tisíc  
zhlédnutí.

a  všeobjímající.

Původní  MP3  byly  z  tohoto  webu  také  staženy  statisícekrát.

ZÁKLADNÍ  PŘÍBĚHY  --  OPERACE  NORTHWOODS

SNAHA  ROSTOU  NEUVĚŘITELNOU  RYCHLOSTÍ

HROMADNÉ  ZATÍŽENÍ

Úplné  podrobnosti  plánu,  včetně  jeho  původu,  jsou  tajné  -  protože  někteří  zúčastnění  jsou  stále  naživu.  Jakýkoli  pokus  o  připojení  k  
určitému  časovému  oknu  by  mohl  výrazně  zvýšit  hrozbu  jejich  odhalení.

Tento  plán  provede  60  procent  hrdinů  v  Pentagonu  a  americké  armádě  –  kteří  NEPODPORUJÍ  finanční  tyranii  a  skutečně  jim  leží  na  srdci  
naše  nejlepší  zájmy.

Složitost  operace,  jako  je  tato,  je  ohromující  -  protože  tato  kabala  účinně  ovládá  média  a  používá  vraždy,  mučení,  vydírání  a  
úplatkářství,  aby  zajistila,  že  nebude  nikdy  odhalena.

Bývalý  šéf  asijsko-pacifického  úřadu  Benjamin  Fulford  byl  první,  kdo  tuto  historku  prolomil,  pokud  vím.  Už  o  tom  mluví  minimálně  tři  roky.

V  operaci  Northwoods  však  americká  vláda  vážně  zvažovala  terorizovat  svá  vlastní  města,  aby  vyvolala  válku  s  Kubou  –  od  roku  1962.

Nyní  se  objevují  známky  toho,  že  tato  většina  nedávno  přesáhla  60  procent.

Osobně  jsem  se  do  toho  zapojil  tím,  že  jsem  teď  několikrát  dělal  s  Fulfordem  rozhovory  –  a  zveřejnil  jsem  přepisy,  které  nikdy  nepřestaly  
být  fascinující.

ABC  News  zveřejnilo  podrobnosti  tohoto  plánu  1.  května  2001  –  před  11.  zářím.

Drake  mi  do  telefonu  právě  řekl,  že  je  nyní  v  přímém  kontaktu  s  podzemím  na  masové  úrovni.

Kromě  toho  jsem  začal  přímo  spolupracovat  s  některými  z  jeho  hlavních  kontaktů  stojících  za  aliancí  zemí  134  zemí  připravených  
ukončit  finanční  tyranii  –  od  loňského  listopadu.

Americká  armáda  chtěla  vyvolat  válku  s  Kubou
http://abcnews.go.com/US/story?id=92662

Nyní  pracuje  s  každou  významnou  skupinou,  která  má  co  do  činění  se  svobodou.  Čísla  jsou  neuvěřitelná.  V  důsledku  toho  jsou  na  jeho  čas  
kladeny  zdrcující  nároky.  Každý  chce  mít  jasno  v  tom,  jak  může  pomoci.

Pokud  k  tomuto  hromadnému  zatýkání  skutečně  dojde,  a  já  velmi  věřím,  že  k  němu  dojde,  bude  to  přinejmenším  stejně  významné  jako  11.  
září  ve  světových  dějinách  –  ne-li  mnohem  větší.  A  v  tomto  případě  bude  výrazně  pozitivní,  nikoli  negativní.

Autor:  David  Ruppe

Všichni  o  tom  budou  mluvit.  Nebude  možné  o  tom  NEmluvit.  Rozsah  bude  tak  široký  --

NEWYORK,  1.  května  2001

Jeho  nejnovější  pořad  po  našem  rozhovoru  spotřeboval  větší  šířku  pásma  než  jakýkoli  jiný  program  v  celé  historii  Blog  Talk  Radio  –  
dohromady  –  a  uškrtil  server.

Počátkem  60.  let  údajně  nejvyšší  američtí  vojenští  vůdci  vypracovali  plány  na  zabíjení  nevinných  lidí  a  páchání  teroristických  činů  v  
amerických  městech,  aby  získali  veřejnou  podporu  pro  válku  proti  Kubě.
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Kennedy  odmítl  plán  poté,  co  mu  byl  nabídnut.  Tento  plán  také  nepochybně  vyvolal  velký  poplach  mezi  mnoha  špičkovými  vojenskými  
představiteli.

7  Asi  15.  října  1973  mi  můj  otec,  podplukovník  William  L.  Still,  důstojník  letectva  ve  výslužbě,  jeden  z  architektů  obranné  komunikační  sítě  
armády,  předal  memorandum.

Když  viděli  Kennedyho  zavražděného  za  bílého  dne,  nedlouho  poté,  velmi  si  uvědomili,  proti  čemu  stojí.

3.  října  1973  ho  oslovil  známý  Joe  Josephson,  který  tvrdil,  že  má  spojení  s  Bílým  domem  prezidenta  Richarda  M.  Nixona.

Plány  s  krycím  názvem  Operace  Northwoods  údajně  zahrnovaly  možné  atentáty  na  kubánské  emigranty,  potápění  člunů  kubánských  
uprchlíků  na  volném  moři,  únosy  letadel,  vyhození  americké  lodi  do  povětří  a  dokonce  organizování  násilného  terorismu  v  amerických  
městech.

Stejné  typy  operací  popsané  v  dokumentu  Northwoods  byly  nyní  použity  proti  jejich  vlastnímu  vrchnímu  veliteli.

Tento  známý  se  zeptal  mého  otce,  jak  by  se  on  a  jeho  vojenští  přátelé  cítili  ohledně  vojenského  převzetí  vlády  USA….

Plány  byly  vyvinuty  jako  způsoby,  jak  přimět  americkou  veřejnost  a  mezinárodní  společenství  k  podpoře  války  s  cílem  svrhnout  tehdy  nového  
vůdce  Kuby,  komunistu  Fidela  Castra.

Pro  ty,  kteří  přísahali,  že  budou  chránit  a  bránit  ústavu  Spojených  států  a  jejich  lidu  proti  všem  nepřátelům  –  zahraničním  i  domácím  –  to  
byl  jistě  silný  budíček.

Je  velmi  pravděpodobné,  že  právě  tehdy  začal  plán  masového  zatýkání  nabírat  na  síle  a  podpoře.

Slyšení  ve  Watergate  probíhala  celé  léto  a  nyní  prezident  Nixon  odmítal  vyhovět  soudním  příkazům,  aby  vydal  nahrávky  Bílého  domu  jako  
důkaz…

Nejvyšší  američtí  vojenští  představitelé  dokonce  uvažovali  o  způsobení  amerických  vojenských  obětí  a  napsali:  "Mohli  bychom  vyhodit  do  
povětří  americkou  loď  v  zálivu  Guantánamo  a  obvinit  Kubu,"  a  "seznamy  obětí  v  amerických  novinách  by  vyvolaly  užitečnou  vlnu  národního  
rozhořčení."

JINÉ  ČASOVÉ  OKNO  PRO  PLÁN:  NIXONŮV  PLÁNOVANÝ  PRAČ

Můj  otec  byl  ohromen  návrhem,  že  se  chystá  převrat.  Naštěstí  dokázal  svůj  šok  skrývat  dostatečně  dlouho  na  to,  aby  se  některé  
podrobnosti  dozvěděl  od  svého  společníka,  pana  Josephsona.

Originální  skeny  celého  dokumentu  v  celé  jeho  mrazivé  jasnosti  si  můžete  přečíst  zde.

Když  jsem  dělal  rozhovor  s  Drakem,  napadlo  mě,  že  plán  hromadného  zatýkání  nepochybně  ovlivnil  Nixonův  plánovaný  převrat,  který  nechal  
kolovat  mezi  všemi  nejvyššími  vojenskými  představiteli.

LT.  KOL.  STÁLE  MEMORANDUM

Stránka  Wikipedie  o  operaci  Northwoods  je  také  docela  dobrá  --  alespoň  v  tuto  chvíli.

Poprvé  jsem  o  tom  četl  v  epickém  díle  Williama  T.  Stilla,  New  World  Order.  Zde  je  několik  úryvků  z  první  kapitoly,  které  vše  vysvětlují.

Výňatky  z  New  World  Order:  The  Ancient  Plan  of  Secret  Society  od  Williama  T.  Stilla

JEDNO  MOŽNÉ  ČASOVÉ  OKNO  PRO  GENEZE  PLÁNU
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Slyšel  jsem  tuto  fámu  3.  října  1973.  Muž,  od  kterého  jsem  slyšel  tento  příběh,  uvedl,  že  byl  nedávno  „vyslechnut“  při  psaní  pro  komisi  a  
že  za  tím  byly  zjevně  neomezené  peníze,  protože  „cena  nebyla  žádným  předmětem  “  v  diskuzích  o  platu….

Brožovaná  kniha  pro  masový  trh  s  názvem  The  Glasshouse  Tapes  byla  vydána  Louisem  Tackwoodem,  který  tvrdil,  že  byl  členem  supertajné  
domácí  zpravodajské  jednotky  policejního  oddělení  v  Los  Angeles ,  která  pracovala  na  plánu  na  vytvoření  chaotické  domácí  politické  situace.  
v  USA ,  která  by  dala  prezidentu  Nixonovi  ospravedlnění  pro  vyhlášení  stanného  práva.

Poté  jsme  vstoupili  do  diskuse  o  taktice,  která  by  mohla  být  použita  k  provedení  takového  převratu.

Tackwood  tvrdil,  že  pomohl  připravit  tajnou  operaci,  která  by  umožnila  protiválečným  demonstrantům  proniknout  na  podlahu  
republikánského  sjezdu  v  roce  1972,  který  se  pak  měl  konat  v  San  Diegu,  právě  když  začal  mluvit  viceprezident  Agnew.

8  Krátce  nato  sepsal  memorandum  s  podrobnými  informacemi  o  incidentu  a  rozeslal  jej  prostřednictvím  vojenských  
zpravodajských  služeb  a  kanálů  FBI.  Toto  překvapivé  memorandum  zní  takto:

V  průběhu  diskuse  jsem  byl  dotázán  na  proveditelnost  plánu  a  dotázán,  zda  si  myslím,  že  by  pro  takové  úsilí  mohli  být  narukováni  
vyšší  vojenští  muži.

Tackwood  a  jeho  komplicové  pak  způsobili  nepokoje  na  kongresovém  sále,  přičemž  demonstranti  bojovali  s  policií.  Během  výsledného  
pozdvižení  by  byl  viceprezident  zastřelen  v  celostátní  televizi,  aby  získal  maximální  dopad.

MEMORANDUM  K  ZÁZNAMU

PLÁN  BOMOBOVAT  AMERICKÁ  MĚSTA

Tato  další  část  příběhu  je  ve  světle  11.  září  obzvláště  provokativní  –  a  to  je  mnohem  méně  známé  než  operace  Northwoods.

Po  tomto  incidentu  by  následovala  vlna  celonárodních  bombových  útoků,  za  které  by  si  revoluční  levice  otevřeně  připsala  zásluhy.

Předmět:  Fáma  o  plánování  vojenského  převratu  v  USA.

Součástí  tohoto  plánu  vyhlásit  stanné  právo  a  pozastavit  platnost  ústavy  bylo  zavraždění  viceprezidenta  za  bílého  dne  a  bombardování  
amerických  měst.

V  reakci  na  to  by  prezident  Nixon  měl  ospravedlnění  vyhlásit  stav  národní  nouze  a  v  podstatě  pozastavit  ústavní  práva….

ÚVOD

Pak  by  celá  věc  byla  obviňována  teroristy  –  a  vynutila  by  si  vyhlášení  stanného  práva  a  pozastavení  platnosti  ústavy.

Jmenuji  se  William  L.  Still,  Lt.  Co.,  USAF  (Ret).  Nejsem  alarmista  a  považuji  se  za  inteligentního,  objektivního  a  nadprůměrně  schopného  
analytika.  Toto  prohlášení  píšu  až  po  pečlivém  zvážení  jeho  možného  dopadu  na  zemi  i  mě…

Nixonova  trvalá  moc  by  byla  zajištěna  -  bez  ohledu  na  veřejné  pozdvižení  kolem  Watergate.  To  bylo  součástí  plánu.

10  AGNEW  AFAIR  –  ZÁŘÍ  1973

Existuje  výbor,  který  se  věnuje...udržování  pana  Nixona  ve  funkci  jakýmikoli  prostředky  –  VČETNĚ  VOJENSKÉHO  Puču  VYSOKÝMI  DŮSTOJNÍKY!
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"Představa,  že  by  se  Nixon  mohl  kdykoli  uchýlit  k  mimořádným  krokům,  aby  si  udržel  své  prezidentství,  byla  ve  vládě  mnohem  
rozšířenější,  než  veřejnost  vnímala  v  raných  dobách  Watergate  -  nebo  jak  ji  vnímá  dnes."

Nemohou  se  však  pohnout,  dokud  nebudou  mít  vše  řádně  seřazené  --  a  legálně.  Ta  chvíle  konečně  nastala.

PŘEMÝŠLEJTE,  CO  TO  ZNAMENÁ

Nyní,  když  jsem  zveřejnil  tento  přepis,  vrátím  se  k  dokončení  jeho  společníka,  BOŽSKÉ  ZÁSAH.

11  Myšlenkou  takové  atentátní  strategie  je  samozřejmě  vytvořit  chaotické  podmínky.  To  je  obvykle  považováno  za  nutnost  
při  výrobě  převratů.  Na  vrcholu  chaosu  se  pohybujete  rychle  a  nemilosrdně,  abyste  se  zmocnili  moci  silou  a  zabili  svou  opozici  během  
zmatku….

Právě  jsem  se  s  vámi  podělil  o  dva  velmi  silné  příklady,  z  nichž  každý  byl  důkladně  zdokumentován,  kdy  určití  vysoce  postavení  
členové  armády  plánovali  zaútočit  na  americká  města  a  svalit  vinu  na  teroristy.

ODKAZY  na  MP3

SÁZKY  VE  VODĚ  BYLY  VYŠŠÍ,  NEŽ  JSME  SI  UVĚDOMOVALI

Zejména  Nixonův  puč  jasně  ukázal,  že  nejde  jen  o  to,  jít  za  běžně  vnímaným  nepřítelem,  jako  je  Kuba,  ale  také  o  nastolení  vojenské  
diktatury  ve  Spojených  státech  a  odebrání  všech  svobod  slíbených  v  ústavě.

Nejvýznamnějšími  novými  údaji  z  Drakeova  svědectví  pro  mě  je,  jak  byla  tato  masová  zatýkání  plánována  minimálně  od  roku  1979  –  a  
dokument  s  brífinkem  byl  v  té  době  už  pět  palců  tlustý.

Zde  jsou  odkazy  na  pevné  MP3  kopie  tohoto  rozhovoru,  které  si  můžete  stáhnout  a  uložit  na  svůj  pevný  disk.

Tento  další  soubor  úryvků  jsou  pouze  dva  z  nejsilnějších  příkladů  lidí,  kteří  mluví  o  tom,  co  se  málem  stalo  v  roce  1973.  Máme  velké  
štěstí,  že  se  tyto  plány  neuskutečnily.

Je  směšné  předpokládat,  že  „všichni  jsou  v  tom“,  pokud  jsou  ve  financích,  médiích,  vládě,  korporacích  nebo  armádě.  To  je  kreslený,  
ignorantský  pohled  -  a  ve  skutečnosti  představuje  formu  duševní  choroby.

Toto  jsou  soubory  ZIP.  Jediné,  co  musíte  udělat,  je  stáhnout  si  je,  otevřít  je  a  říct  jim,  kam  chcete,  aby  vaše  MP3  byly  umístěny.  Je  to  tak  
jednoduché  –  stejně  jako  naše  produkty  ke  stažení.  Zde  jsou:

Opět  --  věřím,  že  v  naplnění  času  zjistíme,  že  plán  na  hromadné  zatýkání  se  v  důsledku  těchto  událostí  výrazně  zrychlil.

Skutečností  je,  že  většina  lidí  pracujících  v  těchto  oblastech  je  dobrá.  Jen  velmi  malý  počet  lidí  na  samém  vrcholu  způsobil  všechny  
potíže.

http://divinecosmos.com/media/DivineCosmosDrakePart01.MP3.zip

http://divinecosmos.com/media/DivineCosmosDrakePart02.MP3.zip

12  V  červnu  1982  se  hlavní  porotce  Watergate  Harold  Evans  objevil  v  části  zpravodajského  magazínu  ABC  20/20  a  řekl,  že  [zvláštní  
prokurátor  Watergate  Leon]  Jaworski  varoval  hlavní  porotu,  že  pokud  bude  obviněn,  prezident  by  mohl  „obklíčit  Bílý  dům“.  s  
ozbrojenými  složkami“....

Drake  a  já  v  našem  rozhovoru  diskutujeme  o  mnoha  dalších  tématech.  Každému  by  bylo  vhodné,  aby  si  toto  přečetl  a  informoval  se.

http://divinecosmos.com/media/DivineCosmosDrakePart03.MP3.zip

Moji  vlastní  zasvěcení  mi  řekli,  že  tento  plán  hromadného  zatýkání  je  od  11.  září  na  velmi  vysoké  úrovni.

13  Seymour  Hersh  ve  vydání  Atlantic  Monthly  ze  srpna  1983  uvedl:  …
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Jsem  tu  s  pozoruhodným  novým  informátorem,  který  se  právě  ozval.  Jmenuje  se  Drake.  Tím  jede.

Ale  když  e-mail  poprvé  prošel  kolem  mého  stolu,  úplně  jsem  nepochopil  dopad  toho,  co  říkal.

Kontaktoval  jsem  ho,  protože  jsem  se  věnoval  tomuto  příběhu  o  probíhajícím  hromadném  zatýkání.

Až  dosud  byli  jediní  lidé,  kteří  skutečně  hlásili  tato  probíhající  masová  zatýkání,  Benjamin  Fulford  a  já.

Tyto  soubory  MP3  se  načtou  do  VŠECH  standardních  přehrávačů  MP3  a  také  do  iTunes.  Nicméně  iTunes  má  v  poslední  době  nějaké  
problémy  se  soubory  MP3.

Musíte  pochopit  rozsah  toho,  o  čem  zde  mluvíme.  Nemluvíme  o  10  lidech,  20  lidech.

V  obou  případech  máme,  společně  a  nezávisle,  soubory  kontaktů,  z  nichž  některé  jsou  hluboce  zakořeněné  v  Pentagonu,  které  nám  oznámily,  
že  je  to  VELMI  SKUTEČNÉ.

[Zeměmi  G5  jsou  USA,  Spojené  království,  Německo,  Itálie,  Francie.]

Hovoříme  o  systematickém,  potenciálně  celosvětovém  úsilí  –  i  když  většina  těchto  spiklenců  je  v  zemích  G5,  jak  jsem  slyšel.

Pokud  se  pokusíte  načíst  tyto  soubory  do  iTunes  a  dojde  k  chybě,  musíte  iTunes  aktualizovat.  Aktuální  verze  iTunes  10.6.1  většinu  
těchto  chyb  opravuje.

Ve  skutečnosti  jsem  slyšel  od  zdroje  mimo  knihy  –  tohle  není  někdo,  kdo  se  vůbec  dostal  na  veřejnost  –  že  to  do  značné  míry  vyvolalo  11.  
září.

Aktualizujte  si  iTunes,  abyste  je  nahráli  do  iPhonu,  iPodu  nebo  iPadu,  abyste  mohli  tyto  soubory  na  těchto  zařízeních  poslouchat.

Jedná  se  o  velmi  rozšířenou  snahu  účinně  nám  jako  planetě  podat  obrovskou  dávku  antibiotik  –  proti  infekci,  která  hrozila  téměř  úplné  
zničení  svého  hostitele.

Mnoho  lidí  v  armádě  si  uvědomilo,  že  nejsou  v  řetězci  potřeby  vědět.

A  nyní  se  bez  dalších  řečí  pustíme  přímo  do  samotného  přepisu  rozhovoru.

Hostitelem  bude  Země  a  její  lidé;  zvířata,  rostliny,  stromy  a  všechno.

Nebyli  to  Arabové  s  řezačkami  krabic,  kteří  způsobili,  že  se  tyto  budovy  dostaly  do  jejich  vlastní  stopy.

Pokud  by  se  to  mohlo  stát  –  pokud  petrolej  dokáže  roztavit  ocel  –  pak  každý  petrolejový  ohřívač,  který  byl  kdy  postaven,  představuje  obrovské  
nebezpečí;  ale  přesto  tam  všichni  sedí  v  pohodě.

ÚVOD:  PLÁN  HROMADNÉHO  ZATĚŽENÍ

DAVID  TO  NEJDŘÍVE  NECHAL

TADY  SE  NĚCO  DĚJE

DW:  Drake  se  nedávno  objevil  na  internetu.  Poslal  mi  e-mail  s  oznámením,  že  bude  mít  nějaké  rozhlasové  pořady.

DAVID  WILCOCK  (DW):  Dobrý  den.  Tohle  je  David  Wilcock.  Posloucháte  audio  blog  Divine  Cosmos.  Dnešní  datum  je,  uvidíme ...  28.  března.  
Je  středa.  Je  18  hodin  pacifického  letního  času.
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Proč  nám  neřekneš  něco  málo  o  sobě  a  jak  jsi  se  k  tomu  všemu  dostal?  [Zvuk  sloního  řevu]

Ve  skutečnosti  identifikoval  desítky  konkrétních  bodů,  o  kterých  jste  řekl,  že  nejsou  ve  veřejném  záznamu,  které  jste  
nemohli  vědět,  pokud  nejste  bonafide,  autentický,  skutečný  obchod.

DRAKE  BYL  PLNĚ  VYŠETŘEN

To  jsem  chtěl  uvést  jako  první.

DW:  Něco  se  tu  děje.  Lidé  o  tom  vědí.  Mají  z  toho  strach.

DRAKE  (DK):  [smích]  Co  bych  chtěl  udělat...  ve  spojení  s  tím  je  dát  lidem  vědět,  co  nejsme.

DK:  V  pohodě.  [Smích]

DW:  Dobře.

A  v  tom,  čemu  říkám  Ovčí  efekt,  mají  pocit,  že  když  budou  držet  hlavu  skloněnou,  pak  vlk  nepozná,  že  byl  spatřen.

DW:  Dobře,  skvělé.

DK:  To  dá  každému  lepší  představu  o  tom,  co  se  děje.

CO  NENÍ?

Ovce,  která  je  dost  hloupá  na  to,  aby  vzhlédla  a  podívala  se  vlkovi  do  očí,  ho  přiměje  k  útoku.  To  je  ten,  kdo  nakonec  umírá.

DW:  Oh,  promiň,  ještě  jednu  věc  bych  měl  zdůraznit,  že  jsem  ti  včera  večer  volal.  Mluvili  jsme  spolu...  4  hodiny  a  22  minut  řekl  telefon,  když  jsem  

zavěsil.

DW:  Takže  několik  prohlášení  o  vyloučení  odpovědnosti,  které  jste  řekl,  nám  musíte  dát  sem.  co  nejsi?

Smrti  se  nebojím.  Drake  taky  ne.

DK:  [smích]

DK:  Víš,  ehm...  [nadechne  se]  je  tu...  [vzdychne]  spousta  lidí,  kteří  by  rádi  naskočili  do  rozjetého  vlaku  a  dostali  cokoli,  co  mohou  získat,  pokud  

jde  o  vykrádání  jmen  nebo  jmen-  padání,  takové  věci.

Zveřejní  web  s  určitým  názvem  a  každý  k  němu  tíhne  kvůli  tomu  či  onomu.  Zdá  se,  že  v  zásadě  nezáleží  na  tom,  zda  něco  prodává  nebo  ne.

Je  tady  a  vložil  veřejnou  tvář  do  něčeho,  co  až  dosud  znělo  jako  dva  chlapíci,  kteří  si  hladí  ego  –  snaží  se  říct  něco,  z  čeho  se  všichni  cítí  dobře,  ale  

nemají  za  sebou  zuby.

DW:  Volal  jsem  vám  společně  s  jedním  z  mých  velmi  vysokých  zasvěcenců.  Nyní  budete  moci  zaručit,  že  jste  s  ním  mluvili  a  jak  úžasná  ta  diskuse  

byla.

Chci  to  objasnit  naprosto  jasně.  Existuje  něco,  co  se  tam  [na  internetu]  nazývá  národní  státy.

DK:  Bez  příslušnosti  je  toho  ještě  méně.

A  co  je  důležitější,  věřil  jsem  mu,  vybudoval  jsem  si  to  léta  a  on  tě  prověřil.

Projekt,  který  jsme  [původně]  podnikli,  spadá  pod  definici  toho,  co  je  národní  stát  --  z  hlediska  suverenity.

[k  Drakeovi]  A  teď  jsi  tady.  Chci  slyšet,  co  mi  chceš  říct.

Nic  takového  jako  národní  státy  však  neexistuje.  To  neexistuje.  Od  nás  nic  takového  jména  není.  Dobře?
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Tento  proces  byl  zpočátku  v  některých  ohledech  nehodou.  Informace,  kterými  jsem  přispěl,  původně  přišly  v  rozhlasovém  pořadu,  kde  
jsem  si  na  něco  stěžoval.

DK:  Je  v  tom  několik  věcí.  Nejsme  spojeni  s  Bílými  rytíři,  Strážci  bran.  Je  to  jen

Někdo  si  udělal  poznámky,  zkusil  to  a  fungovalo  to.  Trochu  toho  pokryjeme  za  minutu.

nás.

Kterákoli  z  webových  stránek,  které  říkají  národní  státy,  je  pravděpodobně  někdo,  kdo  se  snaží  buď  prodat  widget,  nebo  zvýšit  svou  
důležitost.

Jedinou  základní  věcí,  kterou  jsme  udělali,  je  notifikační  proces ,  který  byl  definován  na  základě  zákonné  notifikace  národního  státu,  jeho  
existence  a  jeho  vyhlášení  světu.

A  jak  jsem  řekl,  ani  neznáme  všechny  zúčastněné.

VLÁDÍ  SVOBODA

Nebo  mají  problém  s  egem  –  nebo  se  chtějí  postavit  proti  tomu,  o  co  nám  jde.

DW:  Myšlenka,  která  stojí  za  tím,  je  v  konečném  důsledku  pro  suverenitu  a  svobodu.

DK:  Přesně  tak.

DW:  Já  taky  ne.  Je  to  legrační,  protože  další  kontakt,  který  jsem  měl,  požadoval,  aby  byli  zkontaktováni  s  touto  skupinou.  [DK  se  směje]

NEMÁME  SKUPINU,  ANI  VŮDCE

DW:  Pro  skutečné  státy  ve  Spojených  státech,  stejně  jako  pro  jednotlivce  ve  Spojených  státech.

A  já  řekl:  Podívejte.  S  touto  skupinou  mám  pouze  dva  styčné  body.  Dobře,  tři,  ale  nikdo  nechce  nic  říct.

DK:  Nemáme  žádnou  skupinu.  Neexistuje  žádná  skupina.  Existuje  několik  skupin,  ale  žádná  hlavní  skupina.

DK:  Přesně  tak.

Množství  informací,  které  jsem  získal,  bylo  jen  v  malých  pramíncích.

Ale  přesto,  když  sečtete,  co  říkají  pramínky,  je  to  neuvěřitelný,  neuvěřitelný  příběh  o  tom,  co  se  zde  chystá  stát.

Není  tam  žádný  vůdce.  A  nemáme  databázi,  kterou  bychom  o  nikom  vedli.  Většina  lidí  je  anonymních,  protože  neznáme  přesně  všechny  
lidi,  kteří  se  na  tom  podílejí.

DW:  Dobře.

Některé  z  věcí,  které  jste  říkal  v  jiném  rozhlasovém  pořadu  o  tom,  kolik  toho  již  bylo  přesunuto  do  pozice  a  kolik  je  připraveno  jít  
právě  teď  -  je  to  úžasné.

NEVÍME,  ŽE  SE  ZÚČASTNILI  VŠECHNY

Chci,  aby  tam  lidé  vydrželi,  protože  právě  teď  procházíme  částmi  účetnictví,  které  musíme  udělat,  abychom  se  k  tomu  dostali.

Primárně  to  byl  projekt,  který  nám  byl  zadán  -  a  jeho  parametry  vysvětlím  za  minutu.

Ale  jakmile  se  dostaneme  k  hlavnímu  tahu  tohoto  příběhu,  je  to  naprosto  úžasné.  Tak  prosím  pokračuj.
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DW:  Restore  America  Program  [RAP]  je  to,  o  čem  mluvíš,  že?

A  odtud  je  to  horší.  Nebudu  zabíhat  do  podrobností.

DK:  Uh...  ano.

DW:  Nesloužilo  by  to  také  funkci  vlastnictví  opozice?  Spláchnout  lidi,  kteří  opravdu  chtějí  něco  udělat,  a  přimět  je,  aby  si  mysleli,  že...

DK:  Dobře.  Pokud  někdo  chce  vědět  o  tom,  co  děláme,  a  chtěl  by  poslouchat  rozhlasové  programy,  které  jsou  archivovány,  musí  jít  na  
Freedom  Reigns.

DW:  Dobře.

DK:  Jsem  si  docela  jistý,  že  to  byl  ten  nápad.

Věří,  že  každá  věc,  kterou  slyší,  musí  být  lež  –  a  musí  být  opakem  pravdy.

To  je  SVOBODA,  stejně  jako  svoboda.  Reigns  je  REIGNS  dot  US.

DW:  Ano.  Chtěl  jsem  jen  říct,  že  jméno  'Tim  Turner'  se  mi  zdá,  že  se  mi  vynořuje  v  mysli,  protože  si  myslím,  že  na  něj  někdo  nedávno  
napsal  expozici,  že?

DK:  Pokud  půjdete  na  http://www.freedomreigns.us/  pro  tuto  skupinu  existují  expozice.

DW:  Dobře.

[ http://www.freedomreigns.us/ ]

DK:  Ano.  Jeden  z  našich  ředitelů  má  mimořádnou  knihovnu  věcí,  které  ve  skupině  vypovídají  o  tom,  co  odpovědní  lidé  dělali  nebo  co  
mají  v  úmyslu  udělat.

DK:  Těchto  typů  operací  je  několik.  Říkám  tomu  kabala.

Tato  webová  stránka  byla  vytvořena  proto,  abychom  se  zbavili  toho,  že  se  musíme  opakovat,  a  mimořádného  přebytku  dopisů  zaplňujících  
poštovní  schránky  a  podobných  věcí  –  takže  máme  čas  udělat  to,  co  potřebujeme.

Konečným  cílem  bylo  doslova  svévolně  vytvořit  vlastní  vládu  -  a  zavést  ji.

DRAKE  BYL  OVĚŘEN  MNOHA  ZPŮSOBY

DW:  Správně.  A  jedním  z  hlavních  důvodů,  proč  jsem  si  jistý,  že  mezi  ně  nepatříte ,  je,  že  jsem  vás  prověřil  s  někým,  kdo  během  let  
bezvadně  prokázal  důvěru.

NENÍ  SPOJENO  S  PROGRAMEM  OBNOVENÍ  AMERIKY

Tim  Turner  se  prohlásil  za,  cituji:  „zachránce“,  „bůh“  nebo  cokoliv  jiného.

Míra,  do  jaké  jsme  vás  ověřili,  byla  obrovská.  Zahrnovalo  více  než  čtyři  hodiny  diskuse.  Takže  si  nemyslím,  že  jste  v  této  skupině.

Všechny  finanční  prostředky  vybrané  v  zemi  měly  jít  mimo  jiné  k  němu  osobně.

Když  mluvíš,  musím  si  držet  čepici  myšlení.

DK:  Je  v  tom  jedna  podmínka  a  já  to  chci  dát  naprosto  jasně  najevo.  Nemáme  nic  společného  s  RAP,  RuSA,  což  je  skupina  Tima  Turnera.  
Jeho  lidé...

Musím  si  pamatovat,  že  jednou  z  epidemií,  které  teď  na  internetu  máme,  jsou  lidé,  kteří  si  myslí,  že  jsou  chytří  jen  proto,  že  nesouhlasí  
se  vším,  co  slyší.
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ZKONTROLUJTE  STRÁNKY

DK:  [smích]  Mám  problém  zadržet  dech  tak  dlouho.

DK:  Chci  říct  každému,  kdo  to  poslouchá  nebo  čte  –  a  chápu,  že  to  bude  přepsáno  –,  prosím,  udělejte  si  svůj  vlastní  průzkum  a  domácí  úkol.

DW:  [smích]

Je  velmi  těžké  tomu  čelit,  protože  je  to  reakce  na  kolena,  kterou  lidé  měli  kvůli  rozsahu,  v  jakém  jim  bylo  lháno.

Jdi  na  svobodu;  SVOBODA.  Vládne;  REIGNS  dot  US.  Dejte  si  to  do  vyhledávače.

DK:  [smích]  Hm...

Dlouho  se  na  to  stavěli.  Je  to  extrémně  chytré  a  je  to  extrémně  inteligentní,  jak  to  bylo  poskládáno.

Vím,  že  nelžeš,  protože...  za  prvé,  tvoje  slova  mi  rezonují  jako  pravda.

A  webová  stránka,  kterou  tito  kontakty  procházejí  ke  skupině,  a  věci,  které  dostáváme  -  naše  rozhlasová  show,  takové  věci  -  je  tam  
všechno.

[ http://www.freedomreigns.us/ ]

DW:  Ne.  Chci  říct,  kvůli  tomu  jsme  tady,  že?

A  za  druhé,  dokázal  jsem,  že  v  tomto  rozhovoru,  který  jsme  vedli,  mluvíte  pravdu  mnoha  způsoby.

Pokud  potřebujete  další  otázky,  zeptejte  se  webmastera.  Uvidíme,  co  můžeme  udělat,  abychom  na  ni  poskytli  odpověď.

DK:  Ano.

Tak  prosím  pokračuj.

Nyní  je  to  v  podstatě  předehra  k  tomu,  co  se  přesně  stalo.

VELKÉ  MNOŽSTVÍ  Usvědčujících  DŮKAZŮ

DW:  Slyšel  jsem  ze  svých  vlastních  zdrojů,  že  bylo  shromážděno  naprosto  obrovské  množství  usvědčujících  důkazů,  které  svrhnou  cokoliv,  
jak  jim  chcete  říkat  –  Nový  světový  řád,  Ilumináti  a  tak  dále.

DK:  Děkuji  vám  za  to.

Uh,  chceš,  abych  do  toho  šel  hned?

Dal  jste  mi  velmi  konkrétní  informace  o  tom,  kolik  takových  důkazů  existuje.  Nevím,  jestli  to  bylo  veřejné  nebo  ne,  takže  teď  nebudu  víc  
říkat.

DW:  No,  vlastně,  pojďme  mluvit  o  podvodním  pletení  košíků.  To  by  mohlo  být  trochu  zajímavější.

Veřejně  jste  také  uvedl  mnohem  konkrétnější  informace ,  než  jaké  jsem  slyšel  soukromě.

DW:  Jasně.

Zhmotnili  jste  tuto  věc  do  trojrozměrné  entity,  která  přesáhla  bod  spekulativního,  co  kdyby,  a  do:  Dobře.  Toto  je  rozsáhlá  
operace.
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DK:  Taková  je  ústava  Spojených  států.

VIETNAMSKÁ  VÁLKA

DW:  Ústava.  To  je  správně.

DK:  Základem  toho  je,  že  jsem  se  ve  Vietnamu  naučil  chodit.  Takže  střelba  na  mě  nepřináší  nic  dobrého  -  kromě  toho,  že  mě  opravdu  rozčílí.

Byl  vypočítán  pro  maximální  účinek  a  maximální  úspěch.  A  bude  do  toho  zapojena  velká  koordinace.

DK:  V  tomto  máte  pravdu.

Je  to  z  prostého  faktu,  že  ve  Vietnamu  jsme  pokaždé,  když  jsme  seděli  u  jídla,  dostali  výstřel.

Cítím  k  vaší  službě  veškerou  úctu  a  obdiv.  Děkuji  vám,  že  sloužíte  této  zemi.

NEJEDNÁ  SE  O  STANOVÉ  PRÁVO,  NOVÉ  PŘEVZETÍ  SVĚTOVÉHO  ŘÁDU

NIKDO  JINÝ  TO  VŠECHNO  NEDÁVAL

DK:  Nad  radar  jsem  se  dostal  náhodou.  Ale  nikdo  jiný  nevysvětloval  žádný  základ  příslušných  plánů  ani  úroveň,  ze  které  to  ve  skutečnosti  

pochází.

Nabírat  jídlo  ze  země  není  žádná  legrace.  Mimo  jiné  to  křupe.  [DW  se  směje]

DW:  Myslím,  že  pravděpodobně  jednou  z  hlavních  věcí,  které  se  musí  stát,  a  proč  vás  požádali,  abyste  se  ozvali,  je,  že  skutečně  potřebujeme  

pomoci  veřejnosti,  aby  věděla,  že  toto  není  další  hloupé  převzetí  stanného  práva  Nového  světového  řádu.

V  důsledku  toho  jsem  cítil  jako  svou  vlasteneckou  povinnost  vyložit  alespoň  některé  základy.

Opravdu  to  se  mnou  dělá  věci,  když  na  mě  někdo  střílí.  Takže  to  není  něco,  co  bych  doporučil.

To  je  to,  co  se  zjevně  některé  dezinformační  zdroje  pokusí  roztočit,  jakmile  se  to  stane.

Nyní,  některé  detaily,  do  kterých  nemohu  a  nebudu  zacházet.

DW:  Můj  otec  se  dobrovolně  přihlásil  do  armádní  zálohy  a  sloužil  naší  zemi  ve  Vietnamu.  Byl  vlastně  jedním  z  mála  novinářů,  kteří  tam  mimo  

jiné  informovali  o  rock-and-rollovém  hnutí  a  Woodstocku.

Takže  byl  něco  jako  jeden  z  lidí  z  Dobrého  rána  ve  Vietnamu .  [DK  se  směje]

Ale  to  je  ve  skutečnosti  záchrana  planety.  A  je  to  armáda,  jak  jste  říkal,  že  neplní  nezákonné  rozkazy  -  a  ve  skutečnosti  dodržuje  svou  přísahu  
narukování.

Pokud  dosáhneme  určité  úrovně,  řeknu:  Ne.  O  tom  nemůžeme  mluvit.

Dostal  PTSD.  Měl  jsem  trochu  krušné  dětství,  protože  to  bylo  svým  způsobem  jako  mít  pro  otce  cvičného  seržanta.

DK:  Jste  srdečně  vítáni.

A  můžeme  přejít  k  dalšímu  tématu.

[DK  se  směje]

Přímo  v  přísaze  se  říká,  že  každý  voják  musí  před  Bohem  přísahat,  že  bude  bránit  a  chránit  Spojené  státy  před  všemi  nepřáteli  -  zahraničními  i  
domácími.

To  je  něco  jako  následek  toho,  jak  mě  Vietnam  ovlivnil.  Právě  mi  bylo  39  let.
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DK:  Každý  si  z  toho  musí  zamotat  hlavu.

Když  se  tam  dostanou  lidé  jako  vy,  kteří  mají  pozitivní  zprávu,  prostě  narazíte  na  tuto  neuvěřitelnou  zeď  
negativity  a  strachu  a  prostě...  absolutní  popření  toho,  že  by  ze  všech  těch  věcí,  které  se  ve  světě  dějí,  mohlo  vzejít  
cokoli  dobrého. .

DW:  Říkám  tomu  porno  ze  strachu.

Věřím,  že  dobří  lidé  viděli,  co  se  děje.  Vstávají  a  nevezmou  to

PROPAGANDA  A  „STRACH  PORNO“

DK:  Ano.

už

DK:  Základ  je  dvojí.  Naučil  jsem  se  chodit.  A  teď  jsou  moje  dobroty  nad  radarem.  Takže  jsem  byl  otevřen  ze  dvou  důvodů.

DW:  Ten  termín  jsem  vymyslel,  protože  věřím,  že  to  lidé  čtou  a  jsou  na  tom  závislí,  protože  vás  to  fyziologicky  stimuluje  
stejným  způsobem  jako  sexuální  materiály.

Ve  skutečnosti  se  vám  zvýší  tepová  frekvence;  vaše  dechová  frekvence  stoupá.  Vyděsíte  se.

UDĚLEJTE  SI  VLASTNÍ  VÝZKUM  A  DOMÁCÍ  ÚKOLY

Za  prvé,  cítil  jsem  jako  svou  vlasteneckou  povinnost  pokusit  se  informovat  lidi  o  tom,  co  se  skutečně  děje  –  aby  nemuseli  
poslouchat  hromadu  idiotů  na  internetu,  kteří  chrlí  jakýkoli  druh  imaginárních  věcí,  na  které  přijdou.  s.

MANIPULOVANÉ  NOVINKY

DK:  No,  to  by  to  v  podstatě  shrnulo.  Znovu  to  zopakuji:  Udělejte  si  vlastní  výzkum  a  domácí  úkoly.

Lidé  nepotřebují  poslouchat  ty  špatné  sny.  To  jsou  především  oni.

DW:  Bohužel,  Síly,  které  byly,  jak  je  rád  nazývám...  [DK  se  směje] ...  velmi  účinně  zmanipulovaly  tu  lidskou  reakci.

Není  odpovědností  někoho  naučit  vás  základní  anglický  jazyk,  abyste  mohli  číst  webové  stránky.

Většina  lidí  má  schopnost;  prostě  to  odmítají  a  raději  by  odešli  do  země  před  televizí,  nebo  by  si  zahráli  videohry,  nebo  
jsou  zaneprázdněni  psaním  textových  zpráv  svým  přátelům  a  hraním  sami  se  sebou.

Většina  z  toho  je  propaganda  a  většina  lidí  neví,  co  slovo  propaganda  znamená.  Ve  španělštině  to  dávají  na  odpadkové  
koše,  protože  tam  to  jde.

Máte  celé  zdroje  alternativních  zpráv,  které,  jak  jste  právě  řekl,  se  samy  vybudovaly  a  značně  těžily  z  nepopiratelně  
pesimistického  pohledu,  který  stále  mají.

Ideologie  je  taková  --  narážíme  na  zeď.

Je  téměř  nemožné  je  poslouchat.

Většina  lidí  -  a  je  mi  jedno,  kdo  to  čte  -  většina  lidí  se  zdravým  rozumem  to  ví .

DW:  [smích]

V  ekonomice  se  dějí  opravdu  vážné  věci.  Nedostatek  pracovních  míst,  množství  exekucí  [a]  odloučení  rodin  kvůli  
ekonomickým  problémům,  dobře?
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DW:  Jo,  ale  co  když  je  to  opravdu  dobré  pivo?

DW:  Říkáš,  že  povzbuzoval  lidi,  aby  se  chopili  svých  zbraní  a  prostě...  Oh,  teď  je  to!  Musíš  tam  jít  a  začít  střílet!

DK:  No  jo.  Problém  je  ale  v  tom,  že  sedíte  na  gauči  a  vše,  co  děláte,  je,  že  pijete  pivo  a  žvaníte  o  věcech,  které  nutně  nic  neznamenají.

DK:  Ne.  Tohle  bylo  ještě  základnější  než  to.

To  jsou  některé  ze  základů  strachu,  ze  kterého  žijí  tito  lidé,  kteří  jej  vyvolávají.

[k  Davidovi]  Pravděpodobně  byste  si  dobře  popovídali,  ale...  [DW  se  směje]  většina  lidí  mluví:  Ooh,  podívejte  se  na  toho  chlapa,  jak  střílí  ten  míč  do  

obruče,  nebo  cokoli  jiného.

DW:  Oh.

DK:  Ten  chlap  mě  v  podstatě  naštval.

ROZLOŽENÍ  ZÁKLADŮ

Řeknu  vám  -  to  je  povrchní.  To  je  jedno  z  rozptýlení.

DW:  Rozhodně.

DK:  Bylo  to  jako  být  schopen  mimosoudně  argumentovat  dopravním  lístkem.  Opravdu  jednoduché  věci.

DK:  Popíšu  základy  toho,  jak  jsem  to  našel.  Byla  to  nehoda,  upřímně.

DK:  Stejně  jako  textové  zprávy.  Stejně  jako  mnoho  telefonických  rozhovorů  a  věcí,  které  nezůstanou  na  cíl.

DW:  Jasně,  správně.

DW:  Dobře.

STUDIUM  FILOZOFŮ  SVOBODY

KRITICKÉ  INFORMACE  BYLY  VYPUŠTĚNY

DK:  Jediný  problém  je,  že  za  hraní  her  se  soudcem  můžete  dostat  až  šest  měsíců,  pokud  nevíte,  jak  na  to.

DK:  V  rámci  toho  všeho  jsem  také  studoval  spoustu  toho,  čemu  se  říká  úsilí  o  svobodu.  Patří  sem  filozofové  svobody  a  jejich  typ.

DK:  Studuji  a  podílím  se  na  hnutích  za  svobodu  a  všem  těmto  věcem  už  roky.

Ten  chlap  vynechal  kritické  informace,  které  by  téměř  zaručily,  že  jste  dostali  šest  měsíců,  protože  jste  dával  prst  soudci.

Tento  muž  se  dostal  do  rozhlasového  pořadu  a  chrlil  všechny  druhy  polovičních  opatření,  která  by  někoho  dostala  do  vězení,  kdyby  je  udělal.

Jsou  věci,  které  neděláte.

Snažil  jsem  se  ve  všech  směrech,  tvarech  nebo  tvarech  přimět  někoho,  aby  položil  pivo  a  vstal  z  pohovky  a  udělal  něco  malého  -  jít  si  promluvit  se  

sousedem,  cokoliv.

DW:  Ano.
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DK:  Některé  z  nich  nejsou  úplné,  i  když  by  si  lidé  přáli,  abyste  si  mysleli,  že  jsou.  Ale  za  9,95  $  můžete  získat  knihu,  která  to  všechno  
vysvětluje.

DW:  Hmmm.

No,  nejsem  ochoten  platit  za  svobodu.

DK:  Některé  z  těchto  věcí  nejsou  určeny  široké  veřejnosti.  Přesvědčují  se  o  tom.

DW:  Nechcete,  aby  byl  vietnamský  veterinář  nevrlý;  to  může  být  velký  problém.

To  se  nikde  o  svobodě  nepíše,  pokud  to  mohu  najít.

Po  dvou  a  půl  letech  jsem  v  podstatě  přišel  na  to,  co  všechno  říká.

DW:  Správně.

DK:  No  jo.  Ale  dohoda  byla  taková,  ano?  Potřeboval  jsem  to  vědět.  A  všichni  mi  říkali:  Nemůžeš  dělat  tohle  a  nemůžeš  tamto  --  dobře?

DRAKE  UDĚLAL  SVŮJ  VLASTNÍ  DOMÁCÍ  ÚKOL

DK:  Rozhodl  jsem  se  udělat  si  vlastní  výzkum  a  vlastní  domácí  úkol.

ZA  ODPOVĚĎ  BY  NEVZAL

ŠKOLA  SVOBODY  V  TEXASU

Díval  jsem  se  na  tyhle  věci.  Snažil  jsem  se  lidi  dostat  z  pohovky  a  to  nefungovalo.  Takže  jsem  kromě  výzkumu  neměl  moc  práce.

DW:  Omlouvám  se.  Může  se  k  těmto  dokumentům  dostat  běžný  civilista?  Nebo  to  bylo  proto,  že  jste  měli  nějaký  tajný  přístup?

DK:  Pak  máte  věci  jako  Texas  Freedom  School  nebo  Freedom  School  of  Texas  --  zapomněl  jsem,  která  to  je  --

Začal  jsem  hledat  základ  práva,  odkud  pochází.  Mluvím  o  cestě  zpět  v  lesích  historie.

DK:  Ne.  To  záleží  na  tom,  jestli  jsi  nebo  nejsi  odporný  jako  vrakoviště  a  houževnatý  jako  buldok...  [DW  se  směje]

Odmítáte  brát  ne  jako  odpověď  a  někoho  obtěžujete,  dokud  se  nerozhodne,  že  vám  něco  dovolí  --

Některá  místa,  kam  jsem  šel,  vyžadovala,  abych  měl  cokoli,  co  jsem  měl  v  úmyslu  zkopírovat  nebo  si  půjčit  kopii

to  má  nějaké  dobré  informace,  ale  je  to  trochu  roztříštěné.

jednoduše  proto,  že  už  s  vámi  nechtějí  šaškovat.

DK:  Když  jim  pošlete  50  e-mailů  denně,  jeden  každou  minutu  nebo  tak  něco,  dost  je  to  naštve  -  je  to  jako  máma.  [Smích]

elektronicky,  schváleno  předtím,  než  je  uvolní.

DW:  Chápu.

Když  jsi  chtěl  od  mámy  něco  dostat,  když  ji  budeš  dost  otravovat,  řekne:  Zmatni  to,  nech  mě  být!

DW:  Dobře.

DK:  To  v  podstatě  dělá  výzkum  a  pokrývá  to  všechno.  Ti  lidé,  kteří  nebudou  poslouchat,  nakonec  ano,  když  je  každý  den  chytíte.
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Máte  prý  omezení  mezi  občanem  jedné  země  a  občanem  druhé  země.

DK:  Ano.

Ti  dva  jsou  z  právního  hlediska  údajně  odděleni.  To  není  tak  docela  pravda.  Chtěl  jsem  se  naučit  takové  maličkosti.

DW:  Správně.

A  funguje  to,  dobře?  [DW  se  směje]

Studoval  jsem  tyto  věci  asi  dva  a  půl  roku.  Konečně  jsem  si  dal  pauzu,  protože  mě  začala  bolet  hlava.

DK:  Něco  takového.  Opravdu  jednoduché.

DK:  Tak  jsem  popadl  telefon  a  zavolal  jsem  a  řekl  jsem:  Ahoj.

Takže  ta  píseň,  věřím,  byla:  You  Get  Your  Way  by  Insisting,  ok?  [DW  se  směje]

Rozhodl  jsem  se,  že  si  poslechnu  trochu  internetového  rádia  a  zahraji  si  na  automatu  trochu  karty.

A  ejhle,  přichází  ten  zatracený  idiot  -  je  to  jeden  z  těchto  filozofů  svobody.

DW:  Dobře.

Trval  jsem  na  tom,  a  tak  jsem  informace  získal.

Je  to  někdo,  kdo  si  myslí,  že  ví,  co  dělá,  když  jim  chybí  několik  kritických  bodů,  které  vás  dostanou  do  vězení  –  ale  chtějí,  abyste  to  zkusili.

DK:  Pokud  na  to  půjdete  správně,  funguje  to  dobře.  Dobře?  Ale  pokud  to  neuděláte,  skončíte  ve  skutečnosti  proti  soudci.

JAK  VYJÍT  Z  „NORMÁLNÍCH“  OMEZENÍ  ZÁKONŮ

Víš:  Oh,  udělal  jsem  to.  Jo,  správně.

DW:  Správně.

DK:  To  je  velké  ne-ne.  To,  co  uděláte,  je,  že  dovolíte  zákonu ,  aby  se  postavil  proti  soudci  -  pak  musí  soudce  rozhodnout  stručně.  Navíc  nestojíte  v  

poli  nášlapných  min.

DK:  Studoval  jsem  to  asi  dva  a  půl  roku.  A  věřte  mi,  je  to  složité.

VYSTUPOVÁNÍ  Z  DOPRAVNÍCH  JÍZDENEK,  ET  CETERA

To  není  hezké  místo  k  stání,  věřte  mi,  byl  jsem  na  jednom.

A  on  řekl:  Ahoj.

DW:  To  je  ten  chlápek,  který  by  tě  naučil,  jak  porazit  dopravní  pokutu,  ale  mohl  bys  jít  na  šest  měsíců  do  vězení?

Takže,  tahle  věc  se  tam  dostane  a  rozhodne  se  o  této  věci  mluvit.  Jediné,  co  udělal,  bylo,  že  mě  téměř  okamžitě  rozzuřil.

Je  to  mimořádné.  To,  co  mi  řekl,  byl  jednoduchý,  základní  způsob,  jak  se  vymanit  z  běžné  kontroly  toho,  co  lidé  považují  za  „zákony“.

DRAKE  VOLÁ  DO  RÁDIA
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DW:  Hmm!

Nebo  máte  alespoň  skutečné  definitivní  označení,  abyste  mohli  říct,  kde  to  je,  co  to  je  a  jak  je  to  velké.

DK:  Opravdu?

Poté  můžete  tuto  oblast  prohlásit  za  suverénní.

A  já  řekl:  Podle  toho,  co  jste  právě  uhasili,  většina  z  toho  patří  na  záchod,  protože  dostanete  lidi  do  problémů.

Řekl  jsem:  Jo!  Teď  chceš,  abych  ten  nepořádek  uklidil?

A  tím  vlastně  vytvoříte  svůj  vlastní  národní  stát.

Tento  proces  jsem  vymyslel.  V  podstatě  to,  co  jsme  udělali,  a  způsob,  jakým  tento  proces  fungoval,  se  stalo,  jak  jsem  řekl,  náhodou.

[nižším  hlasem]  Co  tím  myslíš?

Ano.

DK:  Pak  se  ten  chlap  vrátí  s  touto  „suverenitou“  rutinou.

DW:  No,  kdybych  prohlásil  svůj  záchod  za  suverénní  zónu,  mohl  bych  do  něj  házet  odpad  a  být  skoro  jako  vláda.

Řekl  jsem:  Vaše  informace  nejsou  úplné,  nejsou  úplné  a  přivedete  lidi  do  problémů  tím,  že  se  k  tomu  přihlásíte,  když  řeknete:  ‚Víte,  když  to  
uděláte,  můžete  se  dostat  pryč...  můžete  to  říct  soudce,  co  má  dělat.“

Podruhé  jsem  se  rozčílil  a  řekl  jsem  mu,  ať  drží  hubu  a  poslouchá,  a  možná  se  něco  naučí;  že  by  se  mohl  chtít  zároveň  naučit  číst.

DK:  No,  pokud  to  zůstane  ve  vaší  oblasti,  ano.

No,  ne,  to  k  tomu  nepatří  a  ty  to  víš.  A  pokud  ne...  dávám  ti  mnohem  víc  uznání,  než  si  zasloužíš,  tak  proč  nedržíš  hubu  a  neposloucháš?

VYHLÁŠENÍ  SUVERENITY

Tím  chci  říct,  že  byste  měli  ohlásit  celý  dvůr  -  a  použít  prstový  systém,  pokud  se  chystáte  udělat  něco  takového.  [DW  se  směje]

Tak  jste  právně  chráněni.

No,  v  tuto  dobu  přichází  moderátor  pořadu  a  říká:  Hej,  pojďte  hned.  Budete  to  muset  sledovat.

DK:  Stanovil  jsem  primární  základ  toho,  co  je  potřeba  k  vyhlášení  jakékoli  oblasti.

DW:  Právě  tak.

Řekněme,  že  máte  oblast  někde  uprostřed  země  Timbuktu,  ale  je  to  vaše  a  je  v  podstatě  registrováno  z  hlediska  hranic.

SUVERENITA  PENNSYLVANIA

A  já  řekl:  Hej,  podívej.  Uvědomil  jste  si,  že  můžete  nést  odpovědnost,  pokud  se  někdo  dostane  do  problémů  za  to,  co  ten  chlap  říká  do  
vaší  show?

DK:  Ale  říkám,  že  existuje  jen  málo  informací.  Může  se  to  zvrtnout  a  je  velmi  zábavné  se  s  tím  vypořádat,  ale...
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DK:  To  se  v  podstatě  stalo  v  Pensylvánii.

Teď  tam  sedí  na  balíku  a  Haag  ho  má  ve  svých  záznamech.

OZNÁMENÍ  HAAGU

DW:  Správně.  Takže  teď  máte  kompletní  papírovou  stopu.

Zatímco  tomu  chlapovi  vyprávím,  jak  to  funguje,  někdo  ve  velkém  státě  Pensylvánie  si  udělal  poznámky.

DK:  Osoba,  která  dělala  poznámky,  byla  poměrně  dobře  informovaná  o  skutečných  suverénních  zákonech  a  zákonnosti.

DK:  Přesně  tak.

Tímto  způsobem  je  Oznámení  Publikací,  jakou  byste  použili  v  novinách  k  inzerci:  Již  dále  nenesu  odpovědnost  za  své  dluhy.

DW:  Oh  wow.

Tato  osoba  vzala  tyto  znalosti  v  kombinaci  s  tím,  co  jsem  dal  dohromady,  získal  s  dalšími  lidmi  a  řekli:  No  jo,  uvidíme,  co  se  stane.

Takže  dali  dohromady  proces  oznámení  a  poslali  ho  Mezinárodnímu  soudu  v  Haagu.

POUZE  PROCES  OZNÁMENÍ

DK:  Neměl  jsem  ponětí,  že  by  mě  někdo  vůbec  poslouchal,  kromě  toho,  že  zavře  toho  krocana,  který  neví,  o  čem  mluví.

[ http://cs.wikipedia.org/wiki/International_Court_of_Justice ]

DW:  Mohlo  by  to  být  jako  předvolání  k  soudu,  kde  prostý  fakt,  že  Haag  přijal  papírování  z  definice,  je  uzavírá  do  nějakého  závazného  
uspořádání.

DW:  Správně.  Je  tedy  zřejmé,  že  stát  sám  o  sobě  by  mohl  být  „suverénní  zónou“  nebo  jako  takový  prohlášen  –  a  ti,  kteří  státu  vládnou,  by  
mohli  získat  informace  o  tom,  na  co  jste  přišli  ze  svého  rozsáhlého  výzkumu,  a  tento  výzkum  realizovat.

DW:  Ach  můj  bože.

DK:  Ne.  Ne.

DW:  Oh,  dobře.

DK:  Toto  je  Civilní  divize,  jak  tomu  rozumím,  nebo  Civilní  divize.  A  oni  samozřejmě  po  obdržení  poslali  zpět  odpověď,  že  ten  balíček  dostali.

DK:  Ano.

DK:  Ne.  Toto  je  přesně  a  pouze  oznamovací  proces.  Chci  to  upřesnit.

DW:  Dobře.

Zbytek  byla  stvrzenka  o  záměru  balíku.  Udělali  kopii  toho,  co  poslali,  ověřenou  kopii  originálu  a  podobně.

DW:  Dobře.

DW:  Páni.

DK:  Přijetím  papírů  se  stane  to,  že  se  dostanou  do  Haagského  záznamu.
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DK:  Dobře.  Jakmile  dostali  potvrzení,  že  tato  věc  byla  doručena,  zavolali  jim  z  vyššího  Pentagonu.

PENTAGON  ŘÍKÁ  „JDĚTE  DO  TOHO“

DW:  Mmm.

DK:  To,  co  jste  tehdy  správně  pochopili,  bylo:  Nemám  ponětí,  jednoduše.  Můžeme  vidět,  co  je  k  dispozici;  můžeme  zkusit  a  
zjistit.

DK:  No,  tato  věc  říká:  Jsme  nyní  suverénním  národním  státem.

DK:  A  ta  osoba  říká:  Chápu,  že  jste  dělali  nějaké  oznámení  na  mezinárodní  úrovni?

Ten  chlap  --  ten  člověk  v  Pentagonu...  Neřeknu,  že  je  to  'chlap',  protože  na  to  nebudu  dávat  pohlaví;  prostě,  víš,  mohla  by  to  být  žena  [smích].

DW:  O  jakém  časovém  okně  právě  teď  mluvíme?

DW:  Páni.  Mám  tě.

Ano.

Chápu,  že  se  vám  zdá,  že  tento  proces  je  poměrně  jednoduchý?

Ten  muž  --  lidé  z  Pentagonu  --  řekli:  Jdi  do  toho.  Pojďme  se  podívat,  co  se  stane.

DK:  Je  to  velmi  podobné,  ale  ve  skutečnosti  jde  o  „mezinárodní  noviny“ .

Ano.

A  oni  řekli:  Dobře,  zkusíme  to.

V  podstatě  tím,  že  jsme  poslali  jednu  smečku  --  jednu  takovou  malou  smečku  --  vytvořili  suverénní,  nezávislý  národní  stát.

Další  věc  byla:  Myslíte  si,  že  dokážete  replikovat  nebo  reprodukovat  toho  cucfleka?

Nyní  jsou  tito  lidé  zapojeni  do  svobody,  stejně  jako  já.

Chtěli  umět  dělat  něco,  co  je  skutečné,  proaktivní,  nikoho  to  nepřivádí  do  problémů  a  přitom  je  to  něco,  co  se  dá  využít  i  jinak.

DW:  Páni.

A  ten  člověk  řekl:  Nevím.

Dobře,  v  té  době  nevěděli,  co  ten  malý  zjednodušující  balíček  pro  ten  jeden  stát  udělal.

DK:  Pokud  jde  o...

DW:  Mmm.

Zjistili  to  až  poté,  co  to  začali  zkoumat.

O  OZNÁMENÍ  SE  ZAJÍMÁ  PENTAGON

KDY  JSTE  TO  UDĚLALI?
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A  já  řekl:  To  zní  dobře.  Je  to  lepší  než  cokoli  jiného,  co  jsem  viděl.

Potkal  jsem  ty  lidi  a  zapletl  jsem  se  s  nimi  tak  nějak  nepřímo.

A  když  mě  pak  napadla  myšlenka,  co  to  obsahuje,  řekl  jsem:  Teď  počkej  chvíli.  Byl  jsem  v  rozhlasovém  pořadu  a  vysvětlil  jsem  jim,  
co  se  stalo.

PRAVIDLA  SE  MOHOU  LIŠIT  V  JEDNOM  STÁTU  OD  DALŠÍHO

DW:  Když  se  to  všechno  stalo.

A  oni  řekli:  Vážně?!

DW:  Správně.  Chtěl  jsem  říct,  že  by  se  zdálo,  že  každý  stát  bude  mít  různé  překážky,  kterými  musí  projít,  odlišné  od  Pensylvánie,  aby  to  
všechno  rozjel.

Zapnou  tu  zatracenou  televizi;  to  nechtějí  slyšet.

DK:  Začalo  to  zhruba  v  říjnu  loňského  roku  [2011].

"DOKÁŽEŠ  TO  ZNOVU?"

DK:  Dobře,  tak  tady  to  máš.

DK:  No,  záleží  na  tom,  jestli  jste  nebo  nejste  součástí  původních  Třinácti  kolonií...

DW:  Dobře,  dobře.

Někdo  je  naštvaný,  protože  se  nějaký  idiot  dostane  do  rozhlasového  pořadu;  on  [Drake]  jim  říká,  co  se  sebou  mohou  dělat  a  jak  to  dělat  
doopravdy,  místo  aby  si  s  věcmi  hráli.

DW:  Oh.

DK:  Toto  není  přesné  datum.  V  listopadu  jsme  se  rozhodli,  že  v  tom  budeme  pokračovat.

Někdo  si  dělá  poznámky,  dělá  to.

DK: ...a/nebo  zda  vaše  ústava  je  či  není  de  iure,  což  je  zákonné,  podle  obecného  práva...

DW:  Uh-huh.

Zapojil  jsem  se,  protože  jsem  znal  jednoho  z  lidí,  kteří  se  s  těmito  lidmi  už  stejně  zapletli.

Pak  se  najednou  úředníci  z  vlády  a  armády  zajímají:  Dokážete  to  znovu?

DK: ...nebo  de  facto,  což  je  korporátní  vláda.  Je  tu  rozdíl.

No,  je  mi  líto,  ale  musíte  věnovat  pozornost  rozdílu.

Spolu  s  tím  je  tu  kombinace  dalších  lidí,  kteří  se  podílejí  na  jejich  vlastních  show  v  různých  časech  během  týdne.

DW:  Dobře,  mám  tě.

DW:  Správně.

Byl  jsem  požádán,  víš:  Hej,  nechtěl  by  ses  do  toho  zapojit?

DK:  Nesnáším  tato  klíčová  slova  jednoduše  proto,  že  je  lidé...  všichni...  lidé  slyší.
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DÁVÁ  TOTO  CIVILNÍ  HNUTÍ  VOJENSKÉ  POVOLENÍ  K  ČINNOSTI?

ZÁKLADNÍ  PŘEDPOKLAD  NÁRODNÍHO  STÁTU

DW:  Zeptám  se  vás  na  to.

DK:  Takže  základním  předpokladem  národního  státu  je  toto:

ROZHODLI  SE  S  PROJEKTEM  SPUSTIT

DK:  Ano?

Většina  lidí  používala  buď  svou  vlastní  ústavu,  nebo  nějakou  sepsali.  Musela  souhlasit  s  ústavou  Spojených  států  z  roku  1787,  aby  
zahrnovala  13.

DW:  Rozhodně.

DK:  V  každém  případě  začínáme  boogie  s  tímto:  Dobře;  vezmeme  projekt  a  poběžíme  s  ním.

DW:  Řekněme,  že  armáda  ve  své  přísaze  bránit  ústavu  Spojených  států  proti  domácím  nepřátelům  dostane  zprávu  o  civilní  iniciativě,  
která  ukazuje,  že  si  státy  přejí,  aby  jim  byla  navrácena  jejich  suverenita.

Nedává  jim  to  právně  právo  pokročit  v  této  věci  -  a  prosadit  vůli  většiny  států?

A  mám  na  mysli  původní  třináctý  dodatek  –  kde  určitým  lidem  není  dovoleno  zastávat  zahraniční  úřady  zde  ve  státech.

Přibližně  koncem  února  tohoto  roku  [2012]  jsme  mohli  obdržet  oznámení,  že  balíček,  celý  balíček,  většiny  států  obdržel  Haag.

DK:  No,  to  je  součást  procesu,  ke  kterému  se  dostávám.

Listina  práv,  články  konfederace  a  ten  opravdu  skvělý  dokument  zvaný  Deklarace  nezávislosti.

DW:  Oh,  wow.

DW:  Dobře,  skvělé.

DW:  Mmm.

DK:  Deklarováním  naší  suverenity  a  naší  neangažovanosti  nebo  naší  snahy  odstranit  sami  sebe  --

DK:  Jinými  slovy,  každý  malý  balíček  národního  státu  šel  do  velké  krabice.

DK:  Nejde  jen  o  zjednodušený  proces  odeslání  výstřižku  z  novin  do  zámoří  s  účtenkou,  kterou  se  dostal  tam,  kam  měl.

sebe;  my  sami  myslíme  jednotlivé  státy  -  od  korporátní  vlády  Spojených  států  to  udělalo  znovuzrození  Deklarace  nezávislosti...

DW:  Oh,  chápu.

DW:  Mmm.

Velká  krabice  byla  doručena  do  Haagu  a  dostali  jsme  oznámení  o  celém  balíčku.

DK: ...který  na  straně  dvě  uvádí,  že  když  se  vláda  dostane  z  omylu,  máte  právo  se  o  problém  postarat.
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DK:  Je  to  trochu  zamotané  a  vím,  že  to  není  tak  jednoduché.  Ale  jednoduše  jsme  odeslali  oznámení.  Armáda  nám  dala  zlatou  
hvězdu;  prostě  se  jim  to  líbilo,  dobře?

DK:  Předpokladem  je  toto.

BYLI  TO  OBYČEJNÍ  LIDÉ?

Pokud  jde  o  prohlášení  vašeho  státu  za  osvobozený  od  vlády  Spojených  států  –  a  mluvím  o  korporátní  vládě  a  všech  jejích  
přidružených  společnostech  –  stane  se  to,  že  každý  stát  se  podle  Procesu  oznámení  stane  svým  vlastním  suverénním  národem.

LIDÉ  MAJÍ  PRÁVO  PODAT  PROHLÁŠENÍ

DW:  Předpokládám,  že  jen  proto,  aby  si  to  lidé  vyjasnili,  nemluvíte  jen  o  skupině  obyčejných  lidí,  kteří  rádi  brouzdají  po  internetu  a  
poslouchají  „pravdivé  rádio“.

DW:  Mmm.

DK:  Tady  je  druhá  část.

Jsou  to  ve  skutečnosti  lidé,  kteří  mají  určitý  stupeň  vlivu  v  těchto  státech,  se  kterými  jste  byli  v  síti.

DK:  Ne.  Ve  skutečnosti  někteří  z  nich  nejsou  příliš  vzdělaní.  Vyjádřím  to  naprosto  jasně:  K  provedení  určitých  akcí  nepotřebujete  
vliv.

DK:  Takže  odtud  pochází  rukojeť  „národních  států“.

Způsob  a  formát  použití  těchto  dokumentů,  původních  zakládacích  dokumentů,  ve  spojení  se  setkáním  zástupců  obyvatel  daného  
státu,  dává  těmto  lidem  právo  učinit  prohlášení.

DW:  Chápu.  Takže  prostý  fakt,  že  jsme  všichni  američtí  občané  -  každý,  o  kom  mluvíte,  včetně  mě  -  každý  občan  má  právo  to  udělat.

DW:  Chápu.

DW:  Mmm.

DK:  Ano,  v  podstatě.

DK:  Je  to  jen  pluralita  toho,  co  jednotlivé  státy  udělaly.  Chcete-li  tento  proces  provést,  musíte  mít  v  každém  státě  určitý  počet  lidí.

Není  to  těžké.  Máme  pro  to  zálohu  a  pomoc,  kdyby  měl  někdo  problémy.

DK:  To  pak  dává  zákonnou  pravomoc,  ze  strany  civilní  autority,  armádě,  aby  podle  potřeby  podnikla  kroky  na  podporu  civilní  akce.

DW:  Dobře.  Perfektní.

ZÍSKALI  JSME  VĚTŠINU  STÁTŮ

STÁT  SE  Svrchovaným  národem

DK:  V  našem  úsilí  jsme  získali  dostatek  většiny  států  na  to,  abychom  měli  polštář  –  pro  případ,  že  by  byl  nějaký  problém  s  některými  
papíry.

DW:  To  jsem  si  myslel.  Dobře.  Perfektní.

To  bylo  spolu  se  spravedlivou  skupinou  indických  národů,  které  také  předložily  papírování  takovým  způsobem,  že  základem  
je  toto:
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DK:  Jak  jsem  uvedl,  vrátil  jsem  se  k  počátkům  práva  a  počátky  práva  pocházejí  z  počátků  práva,  jak  jej  na  klínopisných  tabulkách  napsali  staří  

Sumerové.

http://constitution.org/constit_.htm  --  Toto  je  organická  ústava  z  roku  1787,  v  platném  znění.

DW:  Mmm.

http://constitution.org/usconsti.htm  --  Firemní  verze.  „Z“  znamená  „vlastněno“ „Spojené  státy“,  což  je  společnost  založená  v  roce  1871.  Tato  

korporace  funguje  mimo  obecné  právo  a  zcela  v  rámci  systému  barevnosti.  Současná  "vláda"  USA  NENÍ  VAŠE  vláda!

[de  jure]  Spojené  státy  byly  osvobozeny  od  korporátní  [de  facto]  vlády ...  doslova,  na  zákonném  základě,  jak  je  mezinárodně  uznáváno.

DK:  Tablet,  který  jsem  měl  tu  čest  získat  kopii,  pochází  někde  ze  sousedství  11  000  let  před  naším  letopočtem.

Velmi  dobře  to  vysvětluje  tento  odkaz:  http://www.barefootsworld.net/usfraud.html]

DW:  Já  jen...  slyším  kvílivý  smích  skeptiků,  kteří  si  už  hladí  ego  a  říkají:

DW:  Páni.

DK:  Dobře,  z  toho  tabletu  máte  církevní  právo.  Z  církevního  práva  máte  kanonické  právo.  Z  kombinace  církevního  a  kanonického  práva  máte  

všechny  své  zákony  a  předpisy,  které  jsou  považovány  za  právo  podle  obecného  práva.

OBECNÉ  PRÁVO  BYLO  VYTVOŘENO  NA  OCHRANU  LIDÍ

Jistě,  víš,  může  si  říkat,  co  chce,  ale  kdyby  se  to  někdy  dostalo  až  k  Nejvyššímu  soudu,  prostě  by  to  srazili,  stejně  jako  jmenovali  Bushe  v  celém  

volebním  debaklu  mezi  Bushem  a  Gorem.

[EDITOR:  Common  Law  předchází  právo  admirality  (což  je  korporátní  „zákon“,  právní  fikce  „zákon“  a  podle  kodexu  UCC),  které  je  základem  

všech  současných  zákonů,  předpisů  atd.,  které  v  současnosti  „řídí“  USA .

DK:  Common  Law  bylo  vyvinuto  v  podstatě  v  Anglii,  takže  chudý  nevolník  –  a  to  je  najatá  ruka,  která  obdělává  půdu  a  snaží  se  uživit  svou  rodinu  

a  vydělat  peníze  pro  svého  šéfa  –  měl  nějakou  formu  ochrany.

DK:  Ne  tak  docela.

Všechno  je  to  barva  zákona,  což  znamená,  že  je  to  pouhá  imitace,  podvod  hmotného  práva,  což  je  organická  ústava  Spojených  států  amerických,  v  

platném  znění.

DW:  Správně.

DK:  V  případě,  že  by  se  nějaký  frajer,  pro  kterého  pracovali,  rozhodl  zbláznit  a  vykopnout  ho  ze  země,  mohl  by  namítat.

DW:  Dobře.

Barva  zákona  má  svůj  původ  v  Common  Law,  ale  nepůsobí  v  rámci  Common  Law.

Zde  přichází  na  scénu  Common  Law.

Common  Law  je  jako  čistá  voda;  barva  zákona  je  jako  petrolej  -  první  podporuje  život,  druhý  ničí.  Všimněte  si,  že  jsem  výše  podtrhl  „pro“.  Dva  

níže  uvedené  odkazy  vysvětlí,  proč  jsem  podtrhl  „pro“:

Základ  a  premisa  Common  Law  je  jednoduchý.  Obsahuje  dvě  základní  věci.  Jedna  je,  žádná  poškozená  strana;  a  [dva]  žádné  škody  na  majetku  -  a  

je  to  majetek  jakéhokoli  druhu  -  žádný  zločin.  Takhle  jednoduše.

PŮVOD  ZÁKONA  NA  STAROVĚKÝCH  SUMERSKÝCH  TABLETECH
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DW:  Mmm.

DK:  Notářské  pečeti  byly  zpochybněny.  Některé  kanceláře  ministra  zahraničí  odmítly  apostilskou  dokumentaci  a  spoustu  dalších  věcí.

DK:  Zůstává  v  systému,  ale  je  také  nastaven  tak,  že  je  mimo  jakoukoli  výzvu.  Toto  je  myšlenka,  kterou  jsem  se  snažil  zjistit...

BYLO  DORUČENO

DW:  Mmm.

[REDAKTOR:  Pokud  se  proces  oznamování  objeví  kdekoli  v  systému  barevného  práva,  může  být  napaden  jakýmkoli  subjektem/
agenturou,  která  se  zabývá  barvou  práva,  a  proto  je  kritická  potřeba  zůstat  v  systému  obecného  práva.

DK:  Nicméně  i  přes  všechnu  zábavu  a  hry  jsme  to  zvládli;  bylo  doručeno.

Color-of-law  je  nižší  než  Common  Law,  protože  Common  Law  je  skutečné  a  podstatné  tím,  že  je  založeno  na  zemi,  vůli  lidu,  organické  
ústavě  a  je  ve  skupině  suverénních  národních  států  spojených  Deklarací  nezávislosti. .]

Hodnota  notifikačního  procesu  je  v  tom,  že  je  uznáván  existujícím  právním  orgánem  –  Mezinárodním  soudním  dvorem  v  Haagu  –  a  proto  
jakýkoli  orgán  s  barevným  právem  automaticky  nemá  žádné  postavení,  žádnou  právní  moc  nad  čímkoli  v  rámci  Common  Law. .

DK:  Toto  je  základ  velké  části  právní  dokumentace,  kterou  jsme  použili.  Je  to  také  nějaký  základ,  pro  který  jsme  tento  proces  použili.

Kopie  --  a  to  mluvím  o  skutečné  kopii;  nejde  o  něco,  co  spustíte  z  kopírky,  ale  o  něco,  co  je  tradičně  přijímáno  jako  de  jure  kopie  právních  
dokumentů.

VYCHÁZÍ  Z  CÍRKEVNÍHO  PRÁVA  A  KANONICKÉHO  PRÁVA

ZASAHOVALI,  CO  NEJVÍCE

Kopie  byla  předložena  správným  lidem  v  armádě,  kteří  byli  potěšeni,  že  to  našli.

DK:  Hezké  na  tom  je,  že  způsob  procesu  vystupuje  mimo  církevní  právo  i  kanonické  právo.

DW:  No,  tyto  okultní  vlády  zjevně  nechtějí,  aby  o  tom  lidé  věděli.  Zdá  se,  že  to  je  důvod,  proč  jste  měli  takové  problémy  získat  ty  dokumenty.

DRAKE  MAL  V  ROCE  1979  BEZPEČNOSTNÍ  PROVOZ

DK:  Vrátím  se  k  něčemu  jinému.  Tenkrát  jsem  se  zabýval  jadernou  obranou  země.

Jakýkoli  formální  zákon,  ať  už  místní,  státní,  národní  nebo  mezinárodní  [který  funguje  pod  barvou  zákona  –  ED.]  A  chrání  sám  sebe,  
protože  nestanoví  nic  jiného  než  jednoduchý  proces  oznámení.

DK:  To  je  do  značné  míry  součástí.  Zbytek  je  ten,  že  se  dozvěděli  o  procesu,  který  jsme  používali,  a  zasahovali  do  toho,  jak  jen  to  bylo  možné.

DW:  Mmm.

[REDAKTOR:  Výše  uvedený  komentář  jsem  vložil,  abych  se  ujistil,  že  lidé  chápou,  že  zmíněný  „formální  statut“  je  pod  barvou  zákona,  což  
jsou  korporátní  „zákony“  admirality,  které  v  současnosti  dominují  celé  národní  struktuře  G5.]
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DW:  Dobře,  takže  v  roce  79  se  stala  tato  událost,  o  které  mluvíte.

DW:  Oh,  to  vím.

DRAKE  BYL  PŘIZVÁN  NA  ZVLÁŠTNÍ  PŘÍSNĚ  TAJNÉ  SETKÁNÍ

Nebylo  nic  citlivého,  co  bych  prozradil,  i  když  jsem  to  věděl.

DW:  V  jakém  časovém  okně  se  právě  nacházíme?

POKUD  NĚKDO  ZJISTÍ,  KDO  JSOU,  BUDE  ZABIT

Zasmál  se  a  svezli  jsme  se  do  domu  tohoto  důstojníka  určité  úrovně...

Díky  tomu  mi  to  bylo  povoleno  později  –  teď  to  bylo  po  bezpečnostních  prověrkách  a  podobně.

DK: ...já  nechci.

PĚT  PALCŮ  TRUHÝ  INFORMAČNÍ  DOKUMENT

A  nakonec  se  jeden  z  nich  objevil  ve  služebním  voze  --  a  řekl:  Někdo  tě  chce  vidět.  Můžeš  jít  se  mnou?

DK: ...v  této  oblasti.  Přesná  data  neuvádím,  protože...

Takže  svévolně  řeknu,  '79,  dej  nebo  ber.

DK:  Stejně  tak  jejich  rodiny.  Stáli  tam  a  dívali  se,  jak  jsou  jejich  rodiny  mučeny  k  smrti.

DK:  Nakonec  se  o  mně  tato  určitá  osoba  chtěla  dozvědět.

DK:  V  podstatě...

A  mluvil  jsem  o  tom  s  pár  lidmi.

DK:  Hm,  '79?  [záměrně  tázavým  tónem]

DK:  Dovolte  mi  to  vyjádřit  jasně.  Pokud  někdo  zjistí,  kdo  jsou  tito  lidé,  jsou  mrtví.

A  já  řekl:  Nebudu,  víte,  strčit  do  kufru,  že?

DW:  To  je  v  pořádku.

DW:  Dobře,  skvělé.

Dokázal  jsem,  že  jsem  důvěryhodný,  protože  jsem  nevydal  nic,  co  by  bylo  tajné.

BYLO  TO  V  ROCE  1979

DW:  Chtěl  jsem  jen  okno,  to  je  vše.

Párkrát  mě  vyslýchali  někteří  plukovníci  a  kdo  jiný.

DW:  Dobře.

Měl  jsem  nějaké  poměrně  vysoké  bezpečnostní  prověrky  a  tak  dále.

A  nikoho  do  toho  nebudu  nutit  tím,  že  je  budu  vyvádět.
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DW:  Pět  palců  tlustý!?

Řekl:  Co  si  o  tom  myslíš?

DK:  Ano.  Nevím,  kolik  stránek;  Neobtěžoval  jsem  se...  [smích]

Řekl  jsem:  No,  je  tam  napsáno:  'Plán.'

DK:  V  tomto  procesu  mě  tento  důstojník  pozval  k  sobě  domů.

Ani  jsem  to  nestihla  celé  přečíst.  Strávil  jsem  asi  čtyři  hodiny  čtením  a  prošel  jsem  asi  tři  čtvrtiny  toho,  dát  nebo  vzít.

Řekl  jsem:  Kde  se  to  vzalo?

PLÁN  BYL  ZÁCHRANA  AMERIKY  PŘED  ILUMINÁTY?

Ptal  jsem  se  ho,  co  tam  dělám,  protože  jsem  nic  netušil.  Teď  je  to  poté,  co  budu  pryč  z  armády.

DW:  Dobře.

DK:  Nečetl  jsem  to  celé.  Čtení  mě  unavilo  a  bylo  tak  4:30,  5:00  ráno.

Vlastně  by  neodpověděl.  Řekl,  že  se  na  tom  pracovalo  už  docela  dlouho.

Důstojník  řekl:  Mám  něco,  co  bych  si  měl  přečíst.

DW:  Mmm.

Řekl  jsem:  Dejte  mi  rande.  A  on  to  udělal.

A  já  řekl:  Proč  já?

DK:  A  chtěl  jsem...  Musel  jsem  mít  víc  než  jen  kávu,  kterou  nabízel,  a  nejlépe  nějaké  měkké  místo,  na  kterém  si  lehnout.  [DW  se  směje]

A  já  si  pomyslel:  No,  to  je  zajímavé.

Řekl  jsem:  Takže  jinými  slovy,  určití  lidé  měli  problém  s  tím,  co  se  v  té  době  dělo,  a  usoudili,  že  loď  státu  míří  špatným  směrem.

Pak  řekl:  Protože  cítím,  že  vám  mohu  věřit,  a  chci  váš  názor.

NA  „PLÁNU“  SE  PŘIPRAVOVALO  DOBROU  CHVÍLI

Rozhodli  se  začít  sestavovat  tento  plán,  abyste  měli  nějakou  formu  vedení,  pokud  jde  o  obecné  výsledky.

DW:  Možná  jste  tento  příběh  vyprávěli  hodně.  Neřekl  jsi  nic  o  tom,  co  ten  dokument  říkal.

DK:  Tak  jsem  řekl:  No,  co  to  je  --  jaký  názor  chcete?

Řekl:  Přesně  tak.

Předpokládám,  že  [Drake  se  směje]  jde  o  něco  o  záchraně  Ameriky  před  těmito  Ilumináty?

Položil  stoh  papírů  -  byl  asi  pět  palců  silný,  v  pořadači  -  na  stůl.

Řekl  jsem,  že  se  mi  líbí,  co  jsem  četl.
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DK:  No,  musíte  si  uvědomit,  co  se  vlastně  dělo.  Tricky  Dick  se  pokoušel  stát  diktátorem...

Existuje  několik  lidí,  kteří  byli  použiti  jako  obětní  beránky,  ale  kromě  toho  nikdo  významnější.  To  je  přesně  část  plánu.

DW:  Jasně.  [To  může  být  potvrzeno  v  první  kapitole  New  World  Order:  The  Ancient  Plan  of  Secret  Societies  od  Williama  T.  Stilla,  
jak  jsme  sdíleli  v  úvodu.

DW:  Správně.

DK:  Na  začátku  se  diskutovalo  o  tom,  jak  se  státní  loď  špatně  kazí.

Stále  obsahuje  podrobný  výklad  toho,  jak  Nixon  rozeslal  memorandum  žádající  armádu,  aby  obklíčila  Bílý  dům  tanky  a  vojáky,  aby  se  mohl  
vyhnout  ztrátě  moci  v  důsledku  skandálu  Watergate.

DK:  Mohli  by  však  tyto  lidi  dostat  do  skutečné,  uh,  lepkavé  situace  s  velkým  tlakem  –  pokud  by  se  kdykoli  rozhodli,  že  nechtějí  splnit  další  
část  Plánu,  která  začíná  asi  po  palec  tohoto.

DW:  Dobře.

Plán  také  zahrnoval  atentát  na  viceprezidenta  během  republikánského  národního  sjezdu  a  bombardování  měst  na  celostátní  úrovni  a  pak  
obviňování  teroristů.  To  by  zase  vedlo  k  stannému  právu  a  pozastavení  platnosti  ústavy.]

DK:  Nedokázal  správně  vytáhnout  sílu.  Takže  to  se  v  podstatě  stalo,  ano.  Někdo  dostal  malou  facku  přes  zápěstí  a  nic  z  toho  nevyšlo.

Takže  procházíte  těmito  věcmi  jednu  po  druhé.  A  jak  se  to  děje,  rozšiřujete  také  rozsah  plánu.

DK:  A  aby  se  to  nepotopilo,  implementovali  obecný  plán  opravdu  rychle.  To  byl  asi  první  zájem  o  dokumentaci.

DW:  Jasně.

„PLÁN“  ZAČAL  MYŠLENKOU  VOJENSKÉHO  PRACU

Dělali  to  takovým  způsobem,  že  lidé  v  armádě  mohli  ovlivnit  lidi  mimo  armádu,  kteří  měli  schopnost  změnit  některé  jednoduché  věci.

„PLÁN“  NEZAHRNULO  ODHAZENÍ,  KDO  VYŠEL  WATERGATE

DK:  Plán  v  podstatě  začal  myšlenkou  vojenského  převratu;  Nebudu  vám  lhát.

V  tu  chvíli  byli  otrávení.

WATERGATE  BYLA  HLAVNÍM  PROBUZENÍM

DK:  Teď  nechtěli  dát  najevo,  že  byli  zapojeni.

Cítili  se  v  tu  chvíli  natolik  ohroženi,  že  to  skutečně  považovali.

To  je  další  důvod,  proč  jste  viděli  jen  plácnutí  do  zápěstí  -  a  neviděli  jste  nikoho  ve  vysokém  úřadu,  aby  se  do  toho  příliš  zapletl  tak  či  onak.

Každý  poslední  zúčastněný  člověk  podepsal  pseudonym  -  je  to  krycí  jméno.  Každý  z  nich  má

DW:  No,  muselo  to  být  frustrující  vidět  Watergate  přicházet  a  odcházet.  Ale  pak,  v  podstatě,  po  malém  plácnutí  do  zápěstí  je  vše  jako  
obvykle.

jeden.
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DW:  A  to  vše  je  v  pětipalcovém  dokumentu,  který  jste  viděli  v  roce  '79?

HROZBA  TOTÁLNÍHO  ZNIČENÍ  SE  STALA  HLAVNÍM  PODNĚTEM

DK:  Ano.

DW:  Lidé  si  museli  mimo  jiné  uvědomit,  že  eskalující  válečná  rétorika  mezi  USA  a  Sovětským  svazem  by  mohla  zničit  planetu.

Nesouhlasili  s  myšlenkou  a  řekli,  že  to  nevede  cesta,  protože  to  nesouhlasí  se  základem  nebo  premisou  Posse  Comitatus.

DW:  Dobře.

Nebudete  stát  opodál  a  dívat  se,  jak  planeta  zabíjí,  a  nepokusíte  se  udělat  něco,  abyste  to  zastavili  –  pokud  to  bude  ve  vašich  možnostech.

DK:  V  roce  79  opravdu  nevěděli,  jakým  směrem  se  věci  vyvinou,  protože,  pokud  si  vzpomínáte,  zhruba  od  roku  1975,  po  pádu  Vietnamu,  tam  

byl  jakýsi  mrtvý  prostor.

Toto  je  zákon,  že  armáda  nemá  pravomoc  nad  civilním  obyvatelstvem  -  a  nesmí  je  zasahovat.

V  PLÁNU  OD  1975  DO  1986  BYLA  „MRTVÁ  ZÓNA“

DK:  Přesně  tak.  Hrozba  úplného  zničení  byla  pro  kteroukoli  z  vojenských  mocností  nepřijatelná,  bez  ohledu  na  to,  co  jim  politici  říkali.

Takže  bylo  dost  staromilců,  kteří  nesouhlasili  a  všichni  přesvědčili,  že  to  není  cool  -  a  tak  se  rozhodli

Nikdo  nikde  neprovedl  žádné  skutečné  vážné  činy  jakéhokoli  druhu  -  ani  v  politice,  vojensky  nebo  tak.  Během  této  konkrétní  doby  vznikl  
zbytek  dokumentu.

DW:  Správně.

Ne.

Tito  lidé  pracovali  24  hodin  denně,  7  dní  v  týdnu,  aby  se  ujistili,  že  Plán  zahrnuje  vše,  na  co  si  vzpomněli,  co  by  se  mohlo  objevit,  dobře?

DK:  Kdyby  vrchní  velitel  v  té  době  řekl  zcela  jasně:  Začneme  třetí  světovou  válku  --

střílejte  své  atomovky.

PLÁN  BĚHEM  LET  SE  VYTVÁŘIL

Bylo  přidáno  do.  To  vám  garantuji.  Ale  mrtvá  zóna  trvala  asi  do  roku  85,  86,  kdy  se  věci  začaly  dít  znovu.

Armáda  by  mu  řekla,  aby  skočil  letmým  skokem  na  válející  se  koblihu:  Ne,  z  toho  důvodu  to  neděláme  [DW  se  směje] .

Lidé  podnikali  definitivní  opatření;  v  té  době  jste  měli  spoustu  kombinačních,  politických,  vojenských  a  finančních  věcí.

„PLÁN“  BYL  OD  TEĎ  DODRŽOVÁN

DK:  Takže  v  průběhu  let  se  tento  plán  vytvořil  a  stal  se  zamotanějším.  Bylo  to  složitější.

DK:  Abych  pokračoval...dobře,  máte  období  nahromadění.  Teď  jsem  ten  dokument  viděl  už  dávno.  Myslel  jsem,  že  to  byla  pravděpodobně  mrtvá  

kachna.
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DW:  Nechápu,  jak  Hare  Krishnas  mohl  řídit  zemi.

NEMALI  CIVILNOU  OPRÁVNĚNÍ  NIC  DĚLAT

DK:  Přesně  tak.  A  to  si  také  mysleli,  a  proto  nejsou.

DK:  Takže  se  tak  nějak  narážejí  a  jdou:  Chlapče,  doufám,  že  konec  světa  nenastane.

Můžu  vám  hned  teď  říct,  že  to  nejen  NENÍ  mrtvá  kachna,  ale  je  to  něco,  co  sledovali  spíše  nábožensky.

DW:  Říkají,  že  tito  lidé  byli  společensky  aktivní  a  chtěli  převzít  vládu,  nebo  co?

Co  budeme  dělat?  Nemáme  žádnou  civilní  autoritu,  abychom  mohli  cokoliv  dělat.

DK:  Plán  byl  jednoduchý.  Armáda  byla  ochotna  s  civilní  autoritou  podpořit  vzkříšení  toho,  s  čím  jsme  původně  začali,  pokud  jde  o  [de  jure]  
vládu.

Ta  věc  stanovila  určité  předpoklady  --  určité  oblasti  zájmu.  Některé  z  těchto  věcí  se  změnily,  proto  říkám,  že  samotný  dokument  byl  
přidán  a  upraven.

DK:  Byli  by  rádi,  kdyby  našli  někoho,  kdo  se  postaví  jako  skupina  a  skutečně  udělá  něco  ve  smyslu  svobody.

Zkoušeli  to  už  od  Hare  Krišna  a  kohokoli;  váleční  demonstranti,  jak  si  jen  vzpomenete.

MĚLI  VELKÉ  STAROSTI,  ŽE  JMÉNA  UNIKAJÍ

Ale  základním  předpokladem  je  jednoduše  toto:

Nikdo  jako  skupina  –  kolektivně,  celostátně  –  by  se  nepostavil  a  nic  neudělal.

DW:  Množství  tajemství,  které  by  muselo  být  dodrženo,  aby  byl  tento  plán  zachován,  je  obrovské.

Také  byli,  stejně  jako  já,  neobyčejně  frustrovaní  šílenci,  jako  byli  Hare  Krishnas  nebo  kdokoli  jiný,  kteří  v  té  době  tančili  v  Kalifornii.

Je  to  stejný  problém,  jaký  jsem  měl  já.  Je  to  stejný  problém,  který  měl  každý,  koho  znám  v  oblastech  svobody.

DK:  Ano.

DW:  Chci  říct,  jeden  slabý  článek  řetězu  a  celý  ten  zatracený  náklad  spadne  a  rozpadne  se.

Nechtěli,  aby  tito  lidé  řídili  zemi;  nemysleli  si,  že  skutečně  odvedou  tak  skvělou  práci.

Snaží  se  někoho  vypáčit  z  pohovky.  Není  to  snadné.

DK:  No,  o  to  se  až  tak  nezajímali,  ale  zajímalo  je,  že  v  tom  byla  určitá  kódová  jména,  která  by  odhalila  lidi,  kteří  měli  vážný  zájem  o  
implementaci  Plánu.

DW:  Správně.

DW:  Správně.

MĚLI  STAROST,  JAKÉ  SKUPINY  MOHOU  STÁT  A  BOJOVAT

VZKŘÍŠENÍ  PŮVODNÍ  VLÁDY  „DE  JURE“.
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VYZKOUŠALI  VŠECHNO,  CO  MOHLI

DW:  A  zmínil  jste  se...  zmínil  jste,  že  jste  stále  měl  kontakt  s  touto  zasvěcenou  sítí,  kolem  roku  '86.

DK:  Tak  jako  tak,  jdeme  na  to.

DK:  Ano.

Myšlenka,  že  politik  má  kontrolu  nad  bitevním  polem,  je  zcela  proti  myšlence  být  na  bitevním  poli.

Zkusil  jsem  všechno  možné.  Měl  jsem  kombinaci  kontaktů  a  podobně.

DW:  Takže  tito  lidé  s  vámi  zůstali  v  určité  míře  v  kontaktu  a  pokračovali  v  plivání  o  tom,  jakou  skupinu  byste  vlastně  mohli  kontaktovat  a  která  by  

vás  v  tom  mohla  podpořit.

Musel  jsem  projít,  nevím,  řekl  bych  pár  tisíc  skupin.

DW:  To  je  pravda.

Měl  jsem  kombinaci  politických  jednání  ve  spojení  se  spoustou  lidí.

JAKÁ  JE  ČASOVÁ  OSA  NYNÍ,  JAK  SE  POHYBUJEME  VPŘED?

Stále  jste  se  ztráceli,  protože  žádná  z  těchto  skupin  nebyla  dostatečná,  pokud  jde  o  motiv  a  záměr,  aby  skutečně  provedla  tento  plán.

DK:  Moje  doporučení  pro  ně  bylo,  aby  se  tiše  připlížili  –  chtělo  by  to  pár  Navy  SEAL  nebo  někoho,  kdo  je  opravdu  dobrý  –  a  vybrali  si  jednoho  z  těch  

politiků,  který  má  velkou  hubu.

DW:  Promiňte,  dovolte  mi,  abych  se  na  chvíli  pokusil  sledovat  toto  z  hlediska  časové  osy.  [Drake  se  směje]

NEEXISTOVALO  ŽÁDNÉ  NÁRODNÍ  SKUPENÍ

Popadněte  tu  srnu,  postavte  ji  na  bojiště,  ne  nutně  v  nebezpečí,  ale  přiveďte  ji  dostatečně  blízko,  aby  se  z  toho  stala  osobní  dohoda.

DK:  Nemůžete  získat  přesnou  časovou  osu,  protože  to  odhalí  lidi.

DK:  Nejen  to,  ale  neexistovalo  žádné  národní  uskupení  jakéhokoli  druhu.

Nemůžete  vzít  skupinu  z  jednoho  státu  a  vložit  ji  do  jiného  státu  z  jiného  státu.

A  pak,  až  bude  čas  odejít,  znovu  ho  vraťte.  Garantuji  vám,  že  dojde  k  celé  řadě  změn  postojů.

DW:  Rozumím,  ale  chci  jen  podat  velmi  vágní  přehled.  Takže  jste  se  v  roce  '79  setkali  s  tímto  pětipalcovým  monstrózním  dokumentem...

Vše,  co  chtějí,  je  hádat  se  o  tom,  kdo  je  velí,  nebo  cokoli  jiného  -  a  snaží  se  o  to  spravedlivý  nepořádek.

DK:  V  podstatě  v  této  oblasti.

DW:  Rozumím.

No,  oni  by  to  neudělali.  To  byl  můj  návrh  už  dávno.  [DW  se  směje]

DK:  Nezáleží  na  tom,  o  jakou  skupinu  jde.  Věřte  mi,  dostával  jsem  seznamy:  Tady,  zkuste  tyhle  lidi.  Tady,  tady  jsou  další.  Víš?
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Jen  jsem  si  myslel,  víš:  No,  mám  svou  zbraň.  Doufám,  že  to  dokážu  zastřelit,  pokud  se  rozhodnou  rozbít  přední  dveře.  vzdával  jsem  se.

A:  No,  někdo  si  nejen  dělal  poznámky,  ale  také  to  dělal.

A  ejhle,  přichází  tenhle  blázen  z  Pensylvánie,  který  si  dělá  poznámky  do  rozhlasového  pořadu.

Řekl  jsem:  Děláš  si  srandu.  Myslíš,  že  někdo  vstal  z  gauče?

Někdo  by  měl  web  na  internetu,  kontaktoval  bych  ho.  Zkoušel  jsem  všechno,  co  mě  napadlo.

A  to  bylo  v  polovině  loňského  roku,  dej  nebo  ber,  vlastně  pravděpodobně  kolem  května  --  květen /  červen  --  když  jsem  se  dostal  do  toho  
rozhlasového  pořadu.

Ano.

Jako  veterán  plně  podporuji  naše  jednotky.  Doba.  Stejně  tak  všichni  v  tomto  hnutí.

Snažil  jsem  se  být  ošklivý.  Vlastně  jsem  se  snažil  dávat  fotky  politiků  navštěvujících  nevěstince.  Jak  si  vzpomenete,  zkusil  jsem  
to.  [Smích]

Jen  si  tak  nějak  hraji  a  vidím,  co  je  venku.

Tito  lidé  si  dělali  poznámky  a  najednou  to  udělali.  A  pak  najednou  kontaktují  některé  lidi,  se  kterými  jsem  v  kontaktu.

DW:  Páni.  Po  všech  těch  letech.  Je  to  prostě  neuvěřitelné.

Nemohl  jsem...  ani  jsem  nepřiměl  toho  politika,  aby  se  naštval.  [DW  se  směje]

A  oni  říkají:  Hej  -  máme  možný  projekt!

DK:  No,  takže  v  období  zhruba  od  20.  února  tohoto  roku  [2012],  od  toho  dne,  máme  svobodnou  zemi.

Chci  říct,  neřešil  by  to,  protože  nemusel,  víte:  Byl  to  jen  někdo,  nějaký  idiot;  ten  obrázek  si  nejspíš  vymyslel,  duh-duh-duh-duh.

Řekl  jsem:  Co  to  je?

VOJENSTVO  POMŮŽE

DK:  Plán  je  tento.

PAK  PŘIŠLO  VYDÁNÍ  PENNSYLVANIA

Vysvětlili  mi  to.

Armáda  podpoří  [civilisty]...  a  věřte  mi,  musíte  zapojit  armádu.  Ať  se  vám  to  líbí  nebo  ne,  nezáleží  na  tom.

Řekl  jsem:  Počkejte  chvíli.  Nedávno  jsem  to  zveřejnil  v  rozhlasovém  pořadu.

Teď  je  tu  rozdíl.  Máte  dobré  a  špatné  lidi,  bez  ohledu  na  to,  kam  jdete.  V  armádě  je  více  hodných  než  špatných.

DK:  A  tak  jsme  na  tom.  Narážím  a  už  mě  to  začíná  unavovat.  Upřímně  řečeno,  byl  jsem  dokonce  na  místě,  abych  přestal.

Našel  jsem  jen  velmi  málo  těch,  kteří  jsou  skutečně  zlí,  dokonce  i  u  padouchů.  Někteří  z  nich  nejsou  příliš  cool  na  to,  aby  byli  
kolem,  ale  většina  z  nich  jsou  docela  skvělí  lidé.
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DW:  Stačí  se  podívat  na  pár  těchto  iluminátských  propagandistických  filmů,  abyste  si  uvědomili,  že  pokud  budete  pro  tyto  lidi  pracovat,  bodnou  

vás  do  zad  –  téměř  jako  zákon  přírody.

DW:  Ach  jo!  Věnuji  se  tomu  na  svém  webu.  Existuje  358  rezignací  [ve  skutečnosti  450  v  době,  kdy  jsem  dělal  tento  rozhovor]  zdokumentovaných  

někým  vystupujícím  pod  anonymním  jménem  American  Kabuki.

Každý,  kdo  si  myslí,  že  práce  s  nimi  je  dobrý  krok  –  počkejte,  co  se  stane,  až  přestanete  být  užiteční.

U  každého  z  nich  existuje  odkaz  -  a  všechny  jsou  v  chronologickém  pořadí.

DW:  Řekl  bych,  že  lidé  vstupují  do  armády,  aby  slíbili  své  životy  na  obranu  a  ochranu  ústavy  –  a  lidí.

Podívejte  se,  jak  rychle  budou  mučit  a  zabíjet  vás  a  všechny,  na  kterých  vám  záleží.  Nikdo  proti  tomu  není  imunní.

To  zahrnuje  29.  února  rezignaci  Jamese  Murdocha,  syna  Ruperta  Murdocha,  z  pozice  výkonného  předsedy  News  International  Corporation,  což  
je  Fox.

DK:  Jo,  přesně  tak.

HROMADNÉ  REZIMACE

DK:  Ve  skutečnosti  je  to  ještě  horší.  Cibule,  která  tvoří  to,  o  čem  mluvíme,  má  v  zásadě  čtyři  úrovně.

DK:  Jo,  v  podstatě  se  tomu  říká  ochranný  tah.

DW:  Nejsou  tam  proto,  aby  zlepšili  životní  styl  a  pohodlí  bohatých  a  slavných  nebo  těch,  kteří  nechtějí  být  slavní,  ale  kteří  jsou  oligarchové,  kteří  v  

podstatě  žijí  ze  všech  ostatních.

Vnější  úroveň  byla  informována  ve  stejný  den,  kdy  náš  balíček  přistál  u  Mezinárodního  soudu,  že  již  nejsou  pod  jejich  ochranou.

Nešlo  o  to,  aby  ho  chránili,  jako  o  jeho  vlastní  ochranu,  protože  neměl  tolik  práce,  pokud  jde  o  nezákonnosti,  které  táta  vytáhl.

DK:  Ano.  To  je  pravda.

Během  několika  měsíců  došlo  k  několika  tisícům  výpovědí,  domácích  vězení.

DW:  Správně.

DK:  On  jen...  ve  skutečnosti  není  tak  špatný,  tak  či  onak,  ve  srovnání  s  některými  z  nich.

DW:  Kvůli  tomu  to  nedělali.

Byly  tuny  bank  zavřených  nebo  zavřených  na  pár  dní  a  znovuotevřených.  To  si  řekni.

PODÍVEJME  SE,  ZDA  VÁS  SLYŠÍME  SPRÁVNĚ…

To  nejsou  jen  bankéři;  to  jsou  také  finančníci,  vaši  výměnní  lidé,  všechno.

DW:  Ale  abych  se  dostal  k  hlubšímu  zrnu  toho,  co  říkáš,  jestli  tě  dobře  slyším.

POKUD  PRO  NĚ  PRACUJETE,  BUDE  VÁS  DĚLAT  DO  ZADU

Zjistil  jsem,  že  jste  si  nechal  tento  balíček  doručit  do  Haagu.
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V  důsledku  toho  se  jejich  ochrana  vypařila.  Je  to  jako  pára  na  rozpálené  dálnici.  Slunce  vychází  a  puf  --

DW:  Správně.

je  to  pryč.

DK:  Rozdíl  je  mezi  těmi,  kteří  byli  zatčeni,  těmi,  kteří  jsou  zatčeni  a  těmi,  kteří  budou  zatčeni  -  to  je  druhá  vrstva  cibule,  jinými  slovy...

To  byl  kritický  okamžik,  kdy  si  lidé  uvnitř  byli  vědomi  toho,  že  tato  masová  zatýkání  –  která  byla  plánována  již  od  pětipalcového  dokumentu,  

který  jste  viděli  v  roce  1979  –  by  se  ve  skutečnosti  mohla  pohnout  kupředu.

DW:  [smích]

DW:  To  je  důvod,  proč  o  tom  nevidíme  mnoho  článků  v  novinách  a  na  webových  stránkách.

DW: ...a  dohledatelné  informace  týkající  se  zednářského  řádu  a  lidí,  kteří  v  roce  1826  říkali:  Ano,  vlastníme  tisk,  vlastníme  soudnictví,  
vlastníme  policii  a  vlastníme  vládu.  F  vám,  pokud  se  vám  to  nelíbí.

To  by  mohlo  být  provedeno  vůlí  civilistů  ve  smyslu  obecného  práva,  sahajícího  až  k  Hammurabiho  zákoníku  a  11  000  let  starým  
dokumentům.

DK:  Dobře.  No,  v  Evropě  jsou  k  dnešnímu  dni  tisíce  rezignací.  Během  jednoho  týdne,  a  to  mluvím  minulý  týden,  bylo  450  rezignací,  
odchodů  do  důchodu  a  tohohle  –  a  200  zatčení.

DW:  To  je  ohromující  číslo.

Neexistuje  žádná  odpovědnost  za  to,  že  tito  lidé  byli  zatčeni  ve  vnějším  světě,  protože  nemají  veřejné  postavení.

DK:  Přesně  tak.

DK:  To  je  650  lidí  zapojených  do  financí.  Tady  je  rozdíl.

DK:  No,  nejen  to,  ale  mainstreamová  média  jimi  ovládají.

DW:  Dobře.  Skvělý.

SYSTEMATICKY  OVLÁDLI  MÉDIA

DW:  Přesně  tak.

DK:  Proto  tohle  neuslyšíte.

DK:  Když  to  dostali  a  dostali  se  přes  jejich  agenty,  kteří  pracovali  v  Haagu,  věděli,  že  to  dorazilo,  protože  ta  osoba  byla  upozorněna.

DK:  Lidé  v  domácím  vězení  nebo  lidé,  kteří  byli  vzati  do  vazby  nebo  kteří  odešli  do  důchodu  a  zůstávají  doma,  nejsou  tak  či  onak  
považováni  za  příliš  důležité  –  jsou  to  především  figurky  a  nic  moc.

OPERACE  MOCKINGBIRD  --  A  CITÁT  WOODROW  WILSONA

DK:  Ano.  V  podstatě  se  s  tím  nedá  nic  dělat.

více.

DW:  To  jsem  obsáhle  zdokumentoval  ve  svém  vyšetřování,  Finanční  tyranie.  Vrací  se  to  k  operaci  Mockingbird...

Nemohli  s  tím  nic  dělat.

DK:  Ano.
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DK:  A  důvod,  proč  říkám  G20,  je  ten,  že  některé  z  těchto  zemí  ještě  úplně  nevyšly  najevo,  že  mají  skutečně  vážný  problém,  nebo  jak  
vážný  je  -  a  nejsou  plně  pod  kontrolou,  resp.  plně  respektovat  nebo  se  podílet  na  G5.

Armáda  nás  podporuje  prostřednictvím  federálních  maršálů  [amerických  maršálů],  kteří  kontaktují  místní  orgány  činné  v  trestním  řízení.

DW:  Rozumím.

Místní  orgány  činné  v  trestním  řízení  skutečně  zatýkají.

Lidé  se  zmiňovali  o  tom,  že  existuje  něco,  čeho  se  všichni  bojí,  pokud  jde  o  průmyslníky,  lidi  s  mocí.  Toho  se  v  podstatě  báli.

DK:  Jsou  tak  trochu  na  hraně  a  mohou  jít  oběma  směry.

JAK  SE  DO  TOHLE  FEDERÁLNÍ  MARŠÁLOVÉ  PŘESNĚ  ZAPALÍ?

Reaktivace  Deklarace  nezávislosti  reaktivuje  nejen  republiku,  ale  všechny  zákonné  úřady  související  s  policií,  které  republika  měla  
na  všech  úrovních  –  okres,  stát  atd.,  včetně  amerických  maršálů  jednajících  podle  organické  ústavy.

JAK  BUDOU  PROVÁDĚT  ZATKY

DW:  To  je  citát  Woodrowa  Wilsona  ve  své  knize  The  New  Freedom.  Ano,  velmi  důležitý  citát.

Základ  je  velmi  jednoduchý.

DW:  Promiňte,  jen  aby  lidé  pochopili,  jsou  federální  maršálové  členy  armádní  národní  gardy  nebo  letectva?  Nebo  co  jsou  federální  
maršálové?

DK:  Přesně  tak.

DK:  Stalo  se  několik  věcí.

DK:  [smích]  federální  maršálové  jsou  v  podstatě  federální  policisté.

ZEMĚ  G20  JSOU  NA  HRANĚ  –  A  MOHOU  JÍT  JAKOUKOLIV  CESTA

Za  prvé  –  přesvědčili  jsme  dostatek  lidí,  aby  se  řídili  dokumentací,  a  to  správným  způsobem.

DW:  Dobře.

DK:  Definice  však  zní:  podle  současné  autority,  která  je  staví  do  triku,  že  musí  dodržovat  nařízení  toho,  co  jsme  udělali,  pokud  jde  o  vůli  lidí  
jít  podle  vojenského  plánu.

DK:  Co  si  lidé  neuvědomili,  bylo  omezení...  zmínil  jste  G5,  řeknu  G20.

Předložili  jsme  to  Haagu,  pokud  jde  o  většinu  států.

[ http://www.usmarshals.gov/index.html ]

To  v  podstatě  vytvořilo  precedens  pro  svobodu  a  pro  vojenské/civilní  akce.

[REDAKTOR:  Nebudu  psát  velkými  písmeny  „federální“,  protože  to  není  součástí  oficiálního  jména  jako  „maršál“;  kdyby  Drake  řekl  
„američtí  maršálové“,  pak  bych  samozřejmě  napsal  „USA“.

DW:  Dobře.

Na  amerických  maršálech  je  skvělé,  že  se  datují  až  do  původní  Republiky,  takže  jejich  zdroj  moci  PŘEDCHÁZÍ  jejich  přeměnu  na  
„Službu“,  která  podporuje  současnou,  korporátní  formu  vlády.
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DK:  Jsou  na  to  sami.

JAK  SI  NAJDETE  NÁS  MARŠÁLA?

DW:  Dobře.

DW:  Dobře.  Někoho  to  může  naštvat,  ale  opravdu  to  chci  vyjasnit.  [DK  se  směje]  Existují  tito  maršálové  v  různých  kancelářích?

Další  důležitou  věcí,  kterou  je  třeba  pochopit,  je,  že  místní  šerif  (de  jure  County,  nikoli  korporátní)  šerif  je  Č.  1  zákonným  důstojníkem  v  
de  jure  County.

DK:  To  je  na  federálním  maršálovi  to  hezké;  je  relativně  nezávislý  na  většině  věcí,  dobře?

Myslím,  jak  byste  nějakou  našli?  Na  jakých  úřadech  by  byli  zaměstnáni?

Má  plnou  moc  uplatnit  nezbytnou  policejní  akci  na  ochranu  mladé,  znovuzrozené  republiky  v  kraji.

V  některých  situacích  má  občan  na  starosti  FBI  nebo  CIA,  v  závislosti  na  situaci  a  liší  se.

Někteří  říkají:  Mám  je  na  starosti.  Mohou  dostat  silný  argument,  že  to  závisí  pouze  na  situaci.

DK:  Národní  bezpečnostní  úřad  by  byl  pravděpodobně  konečným  úřadem,  kdybyste  je  chtěli  v  tomto  vztahu  skutečně  vyhledat.

Jeho  moc  nahrazuje  KAŽDÉHO,  kdo  jedná  pod  barvou  zákona,  ať  už  je  to  kraj,  stát  nebo  federální.  Šerif  může  nařídit  CIA,  FBI,  FEMA,  aby  
odešli.  Doba.]

Ale  v  zásadě  je  federální  maršál  mezi;  je  to  federální  zaměstnanec  současné  moci.

DW:  Dobře.

AMERičtí  maršálové  JSOU  NEZÁVISLÍ  NA  VĚTŠINĚ  OSTATNÍCH  VLÁDNÍCH  ASPEKTŮ

DW:  Dobře.

[REDAKTOR:  Drake  je  jeden  muž  a  je  v  pořádku,  že  o  tom  neví  všechno.  To  ukazuje,  že  on  je  ten  pravý.

Ukazuje  se,  že  američtí  maršálové  předcházejí  NSA.

DW:  Kdybyste  se  chtěli  setkat  s  federálním  maršálem,  do  jakých  kanceláří  byste  šli?  Chci  říct,  jsou  to  FBI?  Jsou  to  CIA?

DK:  Dobře.

Republikový  aspekt  amerických  maršálů  je  tedy  v  zákonné  moci  nadřazen  komukoli  v  NSA.

Proces  oznámení  tedy  zmocnil  armádu,  aby  kontaktovala  federální  maršály,  kteří  poté  kontaktovali  místní  úřady,  aby  skutečně  
provedli  zatčení.

NSA  je  barevná  agentura,  která  odvozuje  svou  moc  zcela  mimo  Common  Law /  Constitution.]

Jsou  to  vnitřní  bezpečnost?

AMERICKÝM  MARŠÁLŮM  JE  POVOLENO  PŘEKRAČOVAT  STÁTNÍ  HRANICE
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DW:  Nechci  znít  jako  idiot.  Jsem  jen  opatrný,  abych  se  ujistil,  že  si  lidé  nebudou  myslet,  že  jste  vymysleli  termín  „federální  
maršál“

DK:  V  tom  je  celý  rozdíl.

Nechci,  aby  si  mysleli,  že  je  to  jen  nějaký  chlápek  na  internetu...[Drake  se  směje]  čte  weby  a:  Ach  jo,  jsem  maršál  a  tady  je  
malý  odznak,  který  jsem  vyrobil.

[ http://www.tsa.gov/lawenforcement/programs/fams.shtm ]

DK:  Primárně  mají  za  úkol,  aby  federální  maršál  mohl  překročit  hranici  –  když  je  hranice  společná  pro  zemi,  ze  které  pochází.

DK:  [smích]  Jo.  Včera  jsem  jeden  z  nich  koupil  v  Dollar  Store.  Chápu,  co  říkáš.

[REDAKTOR:  Nechci  zde  podkopávat  Drakeovy  informace,  ale  zdá  se,  že  Fed  Air  Marshals  jsou  součástí  TSA,  nikoli  US  
Marshal  Service.

DK:  Dobře.  Nyní  máte  tyto  tři  entity:  armádu,  federálního  maršála  a  místní  orgány  činné  v  trestním  řízení.

Takže  byste  mohli  jít  z,  řekněme,  Arizony  nebo  Nového  Mexika,  do  Mexika,  kdyby  to  bylo  potřeba,  a  měli  byste  tam  orgány  
činné  v  trestním  řízení,  ano?

DW:  [smích]  To  je  skutečné.  Tihle  chlapi  jsou  federálně  zaměstnaní.

LETECKÝCH  MARŠÁLŮ

Prohledal  jsem  stránky  US  Marshal  a  nenašel  jsem  nic  souvisejícího  s  jakoukoli  leteckou  službou,  kromě  transportu  vězňů /  
mimozemšťanů  (lidských)  v  tryskách.

DW:  Byli  by  tito  maršálové  potenciálně  zaměstnáni  na  policejní  stanici?  Byli  by  na  policejní  stanici?

DK:  No,  oni  jsou...  Slyšeli  jste  o  Federal  Air  Marshals?

Federal  Air  Marshals  založil  Kennedy;  později  byla  absorbována  do  monstra  TSA,  které  je  zase  součástí  DHS.]

DK:  Ne,  mají  své  vlastní  kanceláře,  kanceláře  federálních  maršálů.  Je  jich  celá  řada.

DW:  Jo,  jo,  jsou  v  letadle.

AMERICKÍ  MARŠÁLOVÉ  STOJÍ  MEZI  CIVILY  A  VOJENOU

DK:  Těch  chlapů  je  tam  hodně.  Jsou  velmi  dobře  vyškoleni,  jsou  velmi  dobře  informovaní  a  jsou  mimořádně  
profesionální.

DW:  Dobře.

DK:  Je  to  federální  maršál.  Prostě  má  leteckou  službu.

DW:  A  nejsou  to  vojáci?

DW:  Dobře.  Mám  to.

DK:  Ne.  To  je  na  tom  to  nejhezčí.  Jsou  mezi  civilisty  a  armádou.

DK:  Mají  kombinaci  různých  povinností.

DW:  Správně.
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DK:  To  nezahrnuje  žádný  vojenský  převrat.  Nezahrnuje  žádnou  vojenskou  akci  a  nezahrnuje  stanné  právo.

DK:  Ne,  protože  armáda  nepůsobí  přímo  jako  policie.

Nic  z  toho  se  nestane.

DW:  Pomáhají  policejní  akci.

Co  naše  papírování  udělalo,  bylo  dát  vojenské  civilní  autoritě  kontaktovat  federální  maršály,  kontaktovat  místní  vymáhání  práva  –  a  uspořádat  
VELKÝ  večírek  pro  všechna  tato  zatčení.

Stane  se,  že  uvidíte  federální  maršály,  jak  zálohují  místní  orgány  činné  v  trestním  řízení  a  berou  lidi  do  vazby.

DK:  Přesně  tak.

DW:  Jasně.

DW:  Páni.

Může  dojít  k  postavení  vojáků  –  pro  případ,  že  by  potřebovali  další  těla,  aby  sebrali  někoho,  kdo  se  rozhodne  utéct.

Nebo  řekněme,  že  v  budově  je  celá  hromada  lidí  a  oni  nevěděli,  že  jich  tam  je  7  000.

DW:  Dobře,  rozumím.

[REDAKTOR:  Mohu-li  sem  přidat  další  poznámku,  „důstojníci  pro  vymáhání  práva“  je  termín  pro  policisty  v  podnikové  službě.

Budete  potřebovat  další  ruku,  abyste  všechny  tyto  lidi  uvěznili,  posadili  je  do  autobusu  a  poslali  je,  kamkoli  potřebují.

DK:  A  policejní  akcí  je  kontrola  a/nebo  prevence  nepokojů  nebo  obecné  občanské  neposlušnosti,  které  by  vyžadovaly  policejní  situaci.

„Peace  Officers“  je  označení  pro  policisty,  kteří  slouží  republice.

Takže  armáda  bude  v  některých  ohledech  jednat  záložním  způsobem.

Všechny  tyhle  věci  si  musíte  prohlédnout.

Pravidelný  protest  občanů  lze  v  zásadě  potkat  u  obecné  policie.

V  současném  barevném  rámci  existuje  mnoho  policistů,  kteří  by  neváhali  podpořit  policejní  akci  na  rozbití  spiklenců  barevného  zákona  –  a  
podpořit  znovuvytvoření  naší  milované  republiky.]

TOTO  NENÍ  PORUŠENÉ  POSSE  COMITATUS

Lidé,  kteří  několikrát  zavolali  Národní  gardu  během  věcí,  které  byly  problémem,  zjistili,  že  jednali  nezákonně.

VÍCE  PODROBNOSTÍ,  CO  STANOVUJE  „PLÁN“.

DW:  Porušuje  to  Posse  Comitatus?

Bylo  jim  řečeno:  Už  to  nikdy  nedělejte.

ŽÁDNÝ  PŘEVRAT,  ŽÁDNÁ  PŘÍMÁ  VOJENSKÁ  AKCE  A  ŽÁDNÉ  STANOVÉ  PRÁVO

Bylo  mnoho  lidí,  kteří  byli  informováni,  že  toto  je  ne-ne,  [to]  je  v  pořádku,  a  nepřekračujte  tuto  hranici.
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Lidé  jdou  vidět  armádu.  Uvidí  spoustu  policistů  dělat  svou  práci  -  a  tohle  bude  na  videu.

A  v  souladu  s  tím  je  nebudou  mučit  ani  říkat  „Ach,  spadl  ze  14  pater  schodů“  –  ani  nic  z  toho.

Chci  říct,  že  budete  mít  CNN  a  všechny  místní  zprávy.  Každý  bude  mít  nějaké  video  z  těchto  věcí.

HLUBOKO  ZALOŽENÉ  KRTKY  PŘIPRAVENÉ  K  POHYBU

DK:  Dobře,  takže  máte  tyto  tři  entity.  Nyní  zpět  k  Plánu.  Plán  stanoví  několik  věcí.

BUDOU  POLICISTI  V  OBŘAZE?

DW:  Slyšel  jsem  od  svého  vlastního  zasvěceného,  že  existuje  ohromující  počet  velmi  hluboce  zakořeněných  krtků,  kteří  jsou  těmto  lidem  
mnohem  blíže,  než  si  kdy  mysleli,  že  se  jim  někdo  dostane  –  a  ve  skutečnosti  nebyli  odhaleni.

Za  prvé  --  nebudete  mít  policejní  stát.  Nebudete  mít  armádu  pod  kontrolou.

DW:  A  předpokládám,  že  tito  policisté  budou  pravděpodobně  v  pořádkové  výstroji,  která  bude  mít  černé  uniformy  a  děsivě  vypadající  
věci.

DK:  Možná.  To  závisí  na  tom,  zda  očekávají  problémy  s  tím,  s  kým  mají  co  do  činění.  Obecně  ne,  protože  nejde  o  nepokoje.

DK:  Přesně  tak.

Není  to  stanné  právo.  Nepřijdou  do  domu  a  nevezmou  tě.  To  se  neděje.

DW:  Dobře.

BUDEME  INFORMOVÁNI  DEN  PŘEDEM

ZÁMĚREM  A  ÚČELEM  JE  MINIMALIZOVAT  CHAOS

DK:  Mohlo  by  to  tak  být.  Přinesou  výstroj.  S  největší  pravděpodobností  to  bude  v  kufru.

DK:  Je  v  tom  několik  věcí.  Za  prvé,  podstatou  plánu  je  nevytvářet  chaos.  Jinými  slovy,  budete  mít  veřejná  oznámení.

Lidé  jako  vy  a  já  budou  informováni  přibližně  den  předem  –  pokud  jde  o  umístění  na  internet,  aby  se  to  mohlo  stát  virálním.

DK:  Co  se  děje,  je  toto  --  záměrem  a  účelem  tohoto  plánu  bylo  minimalizovat  chaos  spojený  s  akcí.

Většina  vašich  lidí,  kteří  jsou  zodpovědní  za  problémy,  jsou  lidé  kancelářského  typu.

DW:  Dobře.

Nejsou  nutně  fyzicky  aktivní  nebo  schopní.

DK:  Představoval  bych  si,  že  když  udělám  tento  rozhovor,  bude  to  trochu  virální.

Nyní,  když  zatknete  několik  tisíc  lidí  ve  městě,  vytvoří  to  trochu  rozruch.
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Musíte  získat  tyto  SOB,  protože  se  snaží  svrhnout  vládu.

A  také  vím,  že  je  tolik  krtků  a  tolik  lidí,  kteří  nebudou  stát  opodál  a  nechají  to,  aby  se  to  stalo,  že  pokud  si  myslí,  že  to  zvládnou,  hluboce  
se  mýlí.

DK:  Ne.  To,  co  děláme,  pokud  jde  o  akce,  které  budou  podniknuty  –  a  to  nemluvím  o  nás  nebo  našich  akcích  –  naše  akce  jsou  pouze  částí  
plánu.

Ale  mohou  to  zkusit  a  může  dojít  k  určitým  úrovním  narušení,  kterým  bude  třeba  zabránit,  jak  říkáte.

DW:  Velmi.  Některá  z  mých  videí  mají  miliony  zhlédnutí.  To  bude  distribuováno  do  stovek,  ne-li  tisíců  různých  blogů  a  znovu  zveřejněno.

Plán  je  v  podstatě  zatknout  tyto  lidi.  Žádná  destrukce.  Žádné  přestřelky.  Pokud  je  to  možné,  žádná  střelba  nebo  jakýkoli  druh  násilí.

PROBÍHÁ  TAKTICKÉ  UMÍSTĚNÍ  –  PRÁVĚ  TUTO  MINUTU

A  pokud  dáme  lidem  vědět,  že  bude  jednodenní  okno  s  upozorněním,  můžete  zcela  zaručit,  že  jakmile  tento  okamžik  nastane,  dojde  k  
masivní  vlně  publicity.

To  přichází  od  té  doby,  co  George  Washington  vytvořil  federální  distrikt  z  naší  nevinné  skupiny  Třinácti  kolonií.  Takže  [smích]  uh...

Myšlenka  toho  je  --  žádný  chaos,  žádné  násilí  a  legální  způsob,  jak  to  udělat  --  zákonný  způsob,  jak  operaci  provést.

DK:  Právě  teď  probíhá  taktické  umisťování.  A  myslím  právě  tuto  chvíli.  Taktické  umístění  je  provedeno  takovým  způsobem,  že  nikdo  nebude  
moudřejší.

DK:  No,  přichází  ten  okamžik,  kdy  dostáváme  zelenou,  abychom  informovali  naše  lidi  –  ty,  se  kterými  jsme  v  kontaktu.

PLÁN  VYZÝVÁ  PLNOU  STABILITU  V  VEŠKERÉ  INFRASTRUKTUŘE

DW:  Správně.

V  tu  chvíli  se  to  má  stát  virálním  na  internetu.  Byli  jsme  požádáni,  abychom  se  pokusili  získat  přístup  k  co  největšímu  množství  
mainstreamových  médií  –  ať  už  jde  o  AM  rádio  nebo  cokoli  jiného,  na  tom  nezáleží  –  ale  co  nejvíce.

DK:  The  Plan  také  nabízí  ochranu,  že  necháte  rozsvícená  světla,  zajistíte,  aby  fungoval  internet,  že  telefon  funguje,  můžete  spláchnout  
záchod,  můžete  jít  do  práce  a  nemusíte  se  o  to  starat.

DK:  Jsou  to  obyčejní  lidé,  které  vidí  každý  den.  Nemají  ponětí,  že  ten  člověk  je  náhodou  agentem  těch  hodných,  jak  říkáš,  krtků  nebo  jak  se  
na  to  chceš  dívat,  dobře?

JEJICH  PRAVOMOCI  BYLY  VELMI  OMEZENY

NEJEDNÁ  SE  O  POKUS  O  SVRŽENÍ  VLÁDY

DW:  Správně.  Slyšeli  jsme  od  ostatních  zasvěcených  --  ve  skutečnosti  to  bylo  od  toho,  kterého  jste  se  mnou  potkali  po  telefonu.

Tito  lidé  od  80.  let  (a  teď  myslím  ty  spiklence,  padouchy)  mají  propracované  plány,  jak  vyhodit  do  povětří  spoustu  mostů,  vymazat  elektřinu,  
vymazat  odpadní  vodu  a  vymazat  vodu,  v  případě,  tohle  se  jim  mělo  stát.

DW:  Představoval  bych  si,  že  oligarchové,  což  jsou  ti  špatní,  to  uslyší  a  přimějí  své  vojáky  a  jejich  žoldáky,  aby  to  poslouchali  a  řekli:
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POSLEDNÍ  VYKONÁVACÍ  PŘÍKAZY  JSOU  ZNAKEM  ZOUfalství

DW:  Ano.

DK:  Abych  vám  dal  příklad  toho,  jak  jsou  zoufalí,  právě  dostali  od  svého  hlavního  lokaje  v  Bílém  domě  několik  exekutivních  
příkazů,  že  mají  na  všechno  práva.

DK:  To  ukazuje,  že  existují  lidé,  kteří  mají  trochu  odvahy.

DK:  Bez  ohledu  na  to,  co  vám  šířící  strach  řeknou,  padouši  ztratili  dost  prostředků,  ztratili  dost  podpory  a  je  dost  lidí,  
kteří  jsou  na  ně  naštvaní,  že  jejich  pravomoci  byly  ohromně  omezeny.

DW:  Jsem  si  toho  dobře  vědom  a  je  to  naprosto  udivující.

TOTO  JSOU  POSLEDNÍ  ÚNAHY

DVĚ  NEJVĚTŠÍ  VĚCI,  KTERÉ  SE  TÝKAJÍ  VOJŮ  V  AKTIVNÍ  SLUŽBĚ

DW:  No,  podívej,  Drake.  Nedělali  by  ty  záchranné  akce,  kdyby  se  tomu  mohli  vyhnout .

Jediné,  co  mě  napadá,  je  tohle.

Tihle  kluci  jsou  tak  zoufalí  a  tak  jim  chybí  zdravý  rozum,  že  si  myslí,  že  i  v  této  pozdní  fázi  hry  mohou  být  v  tomto  poker-blafu.

DK:  Především  si  však  musíte  pamatovat,  že  jde  o  poslední  pokusy.

DK:  Správně.

Myslí  si,  že  mohou  skutečně  přimět  lidi,  aby  věřili,  že  by  mohli  mít  boty  na  zemi,  aby  prosadili  tyto  směšné,  směšné  výkonné  
příkazy.

Jediné,  co  jim  zbývá,  je  v  tuto  chvíli  většinou  kontrola  tisku  –  a  to  už  ztrácejí  pod  kontrolou.

DW:  To  byl  úžasný  krok  [DK  se  směje],  který  skutečně  ukázal,  že  se  prostě  absolutně  chytají  stébla.

DK:  No,  pak  máte  NDAA,  která  nepomohla.  V  podstatě,  jak  říkáte,  myšlenkou  je  podporovat  strach  v  rámci  hnutí  za  svobodu  –  
a  především  v  rámci  občanů.

Právě  teď  provádějí  tento  druh  manévru  zatřesením  keřem,  aby  viděli,  jestli  králík  vyjde  ven.

DW:  Jak  jsem  říkal,  musíte  mít  lidi,  kteří  budou  držet  zbraně.

Je  to  jako  Wile  E.  Coyote,  když  pádluje  ve  vzduchu  a  ještě  si  neuvědomil,  že  padá.

DW:  No,  funguje  to  velmi  dobře.

DK:  Pro  každého,  kdo  si  to  chce  poslechnout,  jsem  oslovil  vojáky.  To  je  aktivní  služba,  záloha,  důchodci  a  invalidé.

DK:  Jsem  rád,  že  vidím  lidi  vstát  a  začít  brát  tyto  věci  na  sebe,  alespoň.

Tedy  opět  na  webových  stránkách,  freedomreigns.us.

DK:  [smích]  Přesně  tak.

[ http://www.freedomreigns.us/Home_Page.php ]
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A  vezmou  si  s  sebou  vybavení  a  jdou  domů.

Proto  nesmíte  dovnitř  a  vytahovat  lidi  z  domů.

DW:  devadesát  procent?

To  není  v  pohodě.  A  to  se  nemá  stát.

DK:  Základní  věc,  kterou  jsem  slyšel  od  vojáků  v  aktivní  službě,  je,  že  mají  dvě  věci,  které  se  jich  týkají.

DK:  No,  někde  mezi  osmdesáti  a  devadesáti  procenty  říká:  Ne.  To  se  neděje.

A  možná  dostanete  protirozkazy,  které  vám  řeknou:  Ne,  zapomeňte  na  to  --  a  zatkněte  toho  důstojníka.

DK:  No  dobře.  To  se  dostává  k  otázce  být  v  uniformě.

První  je,  že  pokud  neuposlechnou  rozkazy  –  nezáleží  na  tom,  zda  je  to  zákonné  nebo  ne  –  ale  budou  vyhozeni  z  armády.

DW:  Páni.

DK:  Nepůjdeme  za  něčí  babičkou  s  bojovou  zbraní.  To  je  hloupé,  jasný?  To  je  směšné.

To  se  může  stát,  pokud  si  to  někdo  objednal.

No,  tam  venku  není  žádná  práce,  a  pokud  tihle  chlapi  nemají  dovednosti,  jsou  v  prdeli  -  a  uvědomují  si  to.

ROZDÍL  MEZI  ZÁKONNÝMI  A  NEZÁKONNÝMI  PŘÍKAZY

Zákonný  pořádek  tedy  bude  něčím,  co  bude  fungovat  a  co  bude  možné  zákonně  provést.

Mají  z  toho  trochu  strach.

DK:  Musíte  si  pamatovat,  že  je  rozdíl  mezi  zákonnými  a  nezákonnými  příkazy  nebo  směrnicemi.

CO  KDYŽ  JE  VOJÁK  ODVEDEN  POD  JURISDIKCI  NATO?

DW:  Slyšel  jsem  několik  lidí  říkat:  "Ach,  vláda  USA  je  pod  jurisdikcí  OSN  nebo  NATO."

90  PROCENT  VOJŮ  BUDE  ZTRACENO,  POKUD  JE  VYHLÁŠENO  STANOVÉ  PRÁVO

Nezákonný  příkaz  nebo  směrnice  vám  řekne,  abyste  šli  proti  tomu,  o  čem  víte,  že  je  pravda  –  podle  ústavy.

Co  kdyby  se  pokusili  přimět  vojáka,  aby  měl  odznak  NATO,  pod  kterým  operuje?

Když  nemáte  uniformu,  nesmíte  vykonávat  své  služební  povinnosti.

Posse  Comitatus  říká,  že  nejste  policejní  sbor.

DK:  Dobře.

Sundáte  si  tričko,  necháte  ho,  půjdete  do  formace  v  tričku  a  zjistíte,  jaký  je  to  pocit.

DK:  Druhá  část  je,  že  pokud  se  někdo  rozhodne  vyhlásit  stanné  právo,  80-někteří,  90%  z  nich,  ať  už  dají  nebo  vezmou,  budou  PRÁCI.

DW:  Je  to  zákonný  příkaz?
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a  jsme  povinni  vyhovět.

[ http://constitution.org/c5/index.php

DW:  Dobře.

REDAKTOR:  Toto  je  nejlepší  stránka  na  internetu,  kromě  žádné,  pro  přesné  a  transparentní  informace  o  rozdílech  mezi  
organickou,  zákonnou  ústavou  z  roku  1787  a  korporátní  ústavou,  která  je  nezákonně  platná  od  roku  1800.]

DW:  Hmm.

DK:  Důvodem  je,  že  naši  zástupci  by  to  mohli  zrušit,  ale  nemají  na  to  odvahu.  V  podstatě  to  a  to  jediné.

Dále,  cokoli,  co  nesouhlasí  s  ústavou,  je  v  zásadě  potrestáno,  pokud  se  jedná  o  zákon,  pravidlo  nebo  nařízení.

DK:  Základem  toho  je  skutečnost,  že  jste  v  armádě  Spojených  států.  A  je  mi  jedno,  která  větev  to  je  -  na  tom  nezáleží.

Když  to  udělají,  vyjdete  zpod  toho.

DOKUMENTY  NAHRAZUJÍ  CO  OD  PŮVODNÍHO  13.  DODATKU

„JEN  JSEM  POSLEDOVALA  ROZKAZY“  NENÍ  PRAVDĚPODOBNÁ  OBRANA

Chcete-li  být  v  uniformě,  musíte  mít  hvězdy  a  pruhy  nad  jakýmkoli  jiným  servisním  znakem  -  včetně  vašeho  odznaku.  To  zahrnuje  OSN  a  
NATO.

DK:  V  tomto  procesu  jsou  některé  další  věci,  kterých  si  lidé  nejsou  vědomi.  A  to  je  to,  že  naše  dokumenty  nahrazují  vše  po  datu  
[původního]  třináctého  dodatku.

DW:  Jak  dobře  obstálo  'Jen  jsem  plnil  rozkazy'  v  Norimberském  procesu?

JSME  POVINNI  VYHOVOVAT  ŽÁDOSTI  O  POMOC

A  to,  co  dělá,  je,  v  bodě  akce,  všechny  výkonné  příkazy,  veškerý  koňský  hokej  a  další  odpadky,  které  byly  nezákonně  spáchány  na  lidech  
po  smyslu  [původního]  třináctého  dodatku  -  to  je  rok  1812.

DK:  Nebylo.  Každý,  kdo  to  udělal,  byl  odsouzen.

To  se  nepovažuje  za  přijatelnou  obranu,  jednoduše  proto,  že  víte,  jaký  je  rozdíl  mezi  mučením  někoho  a  ne.

DK:  Problém  je  v  tom,  že  jsme  uzavřeli  dohody  v  letech  1933  a  1945,  které  začaly  především  Severoamerickou  organizací  smlouvy,  
známou  jako  NATO.

Vzpomeňte  si  na  to  datum  a  přemýšlejte  o  tom,  co  se  od  té  doby  stalo.

Polní  příručka  uvádí,  že  nesmíte  zasahovat  civilisty.  To  znamená,  že  byste  na  ně  neměli  šlapat  a  tak  dále.  To  vše  bylo  pokryto.

Cokoli,  co  nesouhlasí  s  Ústavou,  je  především  neplatné  a  nemá  žádný  právní  nebo  zákonný  dopad.

[ http://cs.wikipedia.org/wiki/United_States_Army_Field_Manuals ]

Tyto  dohody  se  také  zabývají  Organizací  spojených  národů,  kde  v  zásadě  skupina  známá  jako  Organizace  spojených  národů  a/
nebo  NATO,  nebo  oprávněná  skupina  národů,  které  jsou  našimi  spojenci,  může  požadovat  nebo  vyžadovat  naši  přítomnost  vojensky  --
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A  není  to  na  mně.  To  je  vojenský  kód.

Chvíli  počkejte.  Zacházíš  s  nimi  správně,  víš,  dej  jim  něco  málo,  trochu  vody  k  pití,  možná  trochu  jídla  k  jídlu.

A  s  tím  primárně  souhlasím.

Vrátíte  se  a  zeptáte  se  jich  podruhé:  Podívejte  se.  To  bylo  vše  BS  My  vám  nic  neuděláme.  Můžete  se  mnou  mluvit  o  tom,  co  se  děje?

MŮJ  MASAKR  V  LAI

MUČENÍ  LIDÍ  NENÍ  NUTNÉ

Jo,  chlape.  Víš?

DW:  Myslíš  si,  že  by  mohlo  být  jednodušší  říct  ano ,  když  ti  někdo  křičí  do  obličeje.  [DK  se  směje]

DK:  Dám  vám  příklad  z  Vietnamu  s  názvem  My  Lai  Massacre,  dobře?  Příliš  se  s  tím  neudělalo,  ale  problém  byl  v  tom,  že  několik  lidí  přišlo  s  
přesnou  obranou.

DK:  Mučení  lidí  a  podobné  věci  nejsou  nutné.  Dobré  informace  stejně  nezískáte.

Když  teď  někoho  přimějete,  aby  si  myslel,  že  ho  můžete  mučit ,  promluvte  si  s  ním  a  řekněte:  No,  opravdu  chcete,  abych  to  udělal?

A  pak  získáte  skutečné  informace.  Ale  někoho  mučit?  Řeknete  jim  cokoliv,  aby  toho  nechali.

A  stanný  soud  řekl:  Ne.  To  nelétejte.  Doba.

A  oni  řeknou:  Ne!

DW:  Správně.  Vymyslíš  cokoliv,  co  to  zastaví.

Teď  měli  štěstí  -  a  to  myslím  doslova.  Měli  štěstí,  protože  stanný  soud,  který  se  zabývá  odebráním  civilního  života,  také  nese  trest  smrti.

A  ty  říkáš:  Tak  mi  řekni,  co  víš.

DK:  Je  to  asi  tak  přesné  jako  něčí  představa.  Takhle  jednoduše.

POKUD  VÁM  VÁŠ  SPOLEČNOST  KŘIČÍ  DO  TVÁŘE…

DW:  Ach  můj  bože.  To  jo.

Dobře.

DW:  Řekněme,  že  voják  v  armádě  Spojených  států  má  velícího  důstojníka  s  vyboulenou  žížalou  na  čele,  křičí  oběma  zuby,  horní  i  spodní  
částí  duhovky,  křičí  do  tváře:  Musíte  uposlechnout  tento  rozkaz !

A  vy  jděte  po  silnici  a  oni  vám  to  řeknou.  Dobře?

Pokud  tak  učiní  --  je  odpovědný  za  federální  válečný  soud?

DK:  Měli  štěstí,  že  nebyli  popraveni.  A  myslím  všechny  –  protože  každý,  kdo  byl  zapojen,  je  za  těchto  podmínek  odsouzen  k  trestu  smrti.

DK:  Přesně  tak.
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Vím  o  incidentu  ve  Vietnamu,  kde  bylo  jednotce  řečeno,  aby  vyhladila  přátelskou  vesnici.  A  tehdy  se  tomu  říkalo  mise  
prohledej  a  znič.

Někteří  z  chlapů  --  bylo  jich  několik  --  kteří  se  rozhodli:  No  jo,  asi,  víš,  zabíjet  šmejdy.  Kvůli  tomu  jsme  tady,  tak  pojďme.

Hledat  a  zničit  znamená,  že  procházíte  vesnicí  na  několika  úrovních.  Bylo  nám  řečeno,  abychom  prošli  na  úrovni  1.

Namířili  jsme  na  ně  zbraně  a  řekli:  Ne,  nejste.

Také  popisujete  většinu  armády  Spojených  států,  která  již  tato  masová  zatýkání  podporuje.

Hledání  a  ničení  úrovně  1  znamená,  že  zabijete  vše,  co  žije.

DW:  Páni.

DK:  Ano,  v  mnoha  případech  se  to  stalo  často,  jednoduše  proto,  že  to  není  cool  dělat.

DW:  Páni.

A  tak,  pokud  jste  byli  na  straně  poražených,  jste  v  menšině.

Spalujete,  mandlujete  a  mučíte  jakýkoli  druh  fyzických  struktur,  které  najdete,  včetně  soch  nebo  čehokoli  jiného.  Zanecháte  
spálené  místo,  v  podstatě  s  mrtvými  těly  ležícími  kolem.

ZMĚNA  OBJEDNÁVEK  TRVALA  JEN  NĚKOLIK  MINUT

Pokud  toto  hromadné  zatýkání  funguje,  což  vypadá,  že  ano,  pak  budete  hnáni  k  odpovědnosti.

DK:  No,  problém  byl  v  tom,  že  jsem  se  do  toho  zapojil.  Některé  z  těch  lidí  jsem  znal  –  a  stejně  tak  i  mnoho  dalších  vojáků.

DK:  Trvalo  to  jen  pár  minut.

DK:  Přesně  tak.  Můžete  mít  několik  protichůdných  sil,  ale  nemělo  by  jich  být  mnoho.

A  řekli  jsme  kapitánovi:  Ne.

Opravdu  mě  zastřelíš?  Kapitán  se  ptá  těch  chlapů.

No,  půjdeme  sem  dolů  a  budeme  střílet  lidi,  kteří  jsou  přátelští?

ROZKAZ  MISÍ  VYHLEDEJTE  A  ZNIČTE  VE  VIETNAMU

A  on  řekl:  Ano,  budete.

A  on  řekl:  No,  nejsem  si  jistý.  Vydrž  minutku.

NEMŮŽETE  POMÁHAT,  ALE  SYMPATIZOVAT  S  LIDMI

A  tehdy  jsme  na  něj  namířili  zbraně.

O  pár  minut  později  se  rozkazy  změnily.  [DW  se  směje]  Incident  nebyl  nikdy  hlášen.

DK:  Jakmile  někoho  poznáte  a  zjistíte,  že  jsou  to  skuteční  lidé,  bez  ohledu  na  rozdíly….

DK:  Situace  je  jednoduchá.

DW:  Páni.  A  ty  jsi  tam  byl.  Byl  jsi  toho  svědkem.
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Někdy  si  můžete  dát  banány.

Jasně,  plechovku  můžeš  později  použít  na  nášlapnou  minu,  jo.  Dobře,  seberte  plechovku  a  vezměte  ji  s  sebou.

Trochu  se  to  liší,  ale  [je  to]  mimořádně  a  myslím  extrémně  chudé  místo.

Ale  vidíte  lidi,  kteří  jsou,  víte,  malé  děti,  které  jsou  kostnaté.  Chci  říct,  že  jim  trčí  kosti,  protože  nemají  dost  jídla.  Důvodem  je,  že  mají  k  
jídlu  rybí  hlavy  a  rýži  -  možná.

Mluvíte  o  zemi  třetího  světa,  kde  jsou  špinavé  podlahy  a  to  je  v  podstatě  vše.  Doškové  chýše,  nebo  doškové  domy,  jak  jim  chcete  
říkat.  Říkali  jsme  tomu  hooch.

PRACUJÍ  20  HODIN  DENNĚ  A  BOJUJÍ  S  HLADEM

To  je  s  tebou.  Tyhle  věci  si  pamatuješ.

A  vy  byste  jim  položili  otázku.  Pokud  by  na  otázku  odpověděli  správně,  věděli  jste,  že  mluvíte  se  správnou  osobou.  Pokud  na  otázku  
neodpověděli  správně,  zmáčkli  jste  spoušť.

Je  to  v  podstatě  jeden  pokoj,  možná  jeden  a  půl  pokoje.  Tito  lidé  se  živí  broděním  se  v  rýžové  vodě  zamořené  pijavicemi,  sázením  
a  sklízením  rýže.

DK:  Když  tyto  lidi  poznáte,  myslím,  že  pracují  20  hodin  denně,  pokud  mohou,  od  denního  světla  do  tmy.

Při  každé  příležitosti  něco  dělají  –  a  to  včetně  malých  dětí.  Dostávají  vlastně  úkoly,  které  mají  dělat.

NEMÁME  PRÁVO  JE  ZABÍT

Svého  buvola  v  některých  případech  trochu  využívají  na  nějakou  těžší  práci  a  sklízejí  rýži,  aby  měli  co  jíst.

Když  vidíte  někoho,  kdo  takto  pracuje,  jen  aby  přežil,  a  vy  máte  navíc  plechovku  fazolí,  ujistěte  se,  že  to  dostal.

DK:  Takže  to  nevidím  jako  právo.

Rýžová  dieta  teď  není  ta  nejlepší  věc  na  světě,  ale  kolem  je  také  spousta  potoků.

DW:  Správně.

Tak  jsme  tady.  Jsme  neobyčejně  bohatí.  Máme  nejlepší  zbraně  na  světě.  Vezmeme  automatické  zbraně,  M16,  granáty,  projdeme  a  
zabijeme  všechny?

Dáte  mi  dobrý  důvod  a  já  to  zvážím.  Pokud  po  mě  někdo  střílí,  je  to  jiné.

Takže  skončíte  u  kombinace  ryb  a  rýže,  primárně  jako  základní  stravy.

DK:  Tak  to  prostě  je.

Tito  lidé  nejenže  neměli  žádné  zbraně,  ale  ve  skutečnosti  přišli  v  noci  a  dokonce  přišli  na  naše  pozice,  do  určitých  pozic,  a  řekli:  Hej,  
člověče.

Ve  skutečnosti  se  na  to  podíváte  a  řeknete  si:  Člověče,  víš,  to  malé  dítě  má  hlad.  Otevřeš  plechovku  fazolí  a  ujistíš  se...  a  někdy  se  
zastavíš,  sedneš  si  a  ujistíš  se,  že  to  snědí.  [Smích]

Jo,  kdo  to  je?

K  tomu  můžete  přidat  nějaké  listy  rostlin,  které  jsou  dobré  k  jídlu.

A  oni  vám  řekli  své  jméno  a  vy  byste  řekli:  Dobře.

538

Machine Translated by Google



Takže  tohle  byl  můj  důvod,  proč  jsem  chtěl  utéct  s  politikem,  přivézt  ho  tam  a  projít  s  ním  pár  rýžových  polí,  dostat  mu  pár  dobrých  sad  

pijavic,  které  mu  lezou  na  zadek,  a  vrátit  ho  zpět  [smích]  -  -

DW:  Správně.

dát  mu  nějakou  chuť  z  první  ruky.

DK:  Příkazy  byly  v  mnoha  případech  svévolné.

DW:  Správně.

DW:  A  tito  lidé,  které  popisujete,  jsou  ti,  proti  kterým  jste  dostali  rozkaz  pro  hledání  a  ničení  kategorie  jedna  [Úroveň  1]?

DW:  Správně.

Není  to  nezákonné,  protože  je  to  pouze  proces  oznámení.  Ale  dává  armádě  pravomoc,  pokud  jde  o  civilní  autoritu  podle  ústavy,  jednat  podle  zlepšení  

našeho  způsobu  života.

DK:  Řekli  by,  víš:  Hej,  přicházela  k  vám  spousta  lidí,  kteří  se  na  vás  vrhli  z  druhé  strany  tudy  v  té  malé  rokli.  Devětkrát  z  deseti  to  bylo  správně.

DK:  Ano  a  my  jsme  jim  řekli:  ne.

Většina  lidí  v  naší  jednotce  s  jistotou  věděla,  že  to  byly  přátelské  vztahy.

DK:  Existuje  kniha  o  Vietnamu  s  názvem  Jasná  a  zářivá  lež.  Navrhuji,  aby  si  každý  pořídil  její  kopii  a  dá  vám  dobrou  představu,  jaký  druh  nepořádku  to  

byl.

STARALI  JSME  SE  O  NĚ  TAK,  JAKO  SE  PÉČE  O  NÁS

Měli  jsme  s  nimi  co  do  činění.  Pozvali  by  nás  dovnitř  a  dali  by  nám  najíst,  když  neměli  žádné  jídlo,  sotva.

HROMADNÉ  ZATYČOVÁNÍ  NENÍ  URČENO  K  PŘEVZETÍ  VLÁDY

DK:  A  tahle  malá  vesnice...  a  tyhle  vesnice  byly  všude,  přátelské  vesnice  a  my  jsme  se  ujistili,  že  mají  spoustu  jídla.

PROČ  VÁM  BYL  VYDÁN  PŘÍKAZ  K  HLEDÁNÍ  A  ZNIČENÍ?

DK:  Nyní  máme  co  do  činění  s  něčím  trochu  jiným.

Mnoho  lidí  říká:  Ach,  vzbouřenci!

Zajistili  jsme,  aby  bylo  postaráno  o  všechny  jejich  potřeby;  poskytujeme  jim  lékařskou  péči,  na  co  si  vzpomenete.

DW:  A  jaké  bylo  zdůvodnění?  Snažili  jste  se  pochopit,  proč  by  to  chtěli  udělat?  Chci  říct,  co  by  mohlo…?

Ne,  protože  se  nesnažíte  infiltrovat  vládu  a  převzít  ji.  Nejsi  vetřelec.

DK:  Nikdy  jsem  nezjistil  důvod  objednávky.

Nesnažíte  se  sem  přivést  spoustu  lidí  –  na  rozdíl  od  některých  lidí  v  určitých  agenturách,  kteří  rádi  hrají  hry  se  zbraněmi  přes  hranici  na  jihu.

Myslím,  že  to  pro  nás  bylo  přínosem,  protože  pokud  jste  nebyli  v  džungli,  nebo...  [smích]  další  příklad  by  byl  v  písku.  Pokud  jste  nebyli  v  takovém  

stavu,  nemáte  ani  ponětí.

Na  rozdíl  od  těchto  lidí  se  o  nic  z  toho  nesnažíte.
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PODÍVEJTE  SE  NA  ÚSTAVNÍ  PŘEDPOKLAD  ZÁKONNÉHO  PŘÍKAZU

BYLA  NABÍZENA  INVAZE  –  A  ODmítnuta

DK:  Podívejte  se  na  to  z  hlediska  dodržování  ústavního  předpokladu  zákonného  řádu.

DK:  Pokud  by  došlo  k  invazi  --  a  chápu,  že  to  bylo  nabídnuto  a  odmítnuto.

Tím  se  obnoví  americký  sen  o  mámě  a  jablečném  koláči,  být  v  klidu  a  nemuset  se  starat  o  spoustu  věcí.

Zákonný  příkaz  vás  nedostane  do  policejní  situace.  Nevyžaduje  zátarasy.

Rozdíl  je  v  tom,  že  tam  budete  mít  lidi,  kteří  se  budou  snažit  dostat  přes  hranici  -  za  účelem,  aby  vás  odvezli.

CO  ŘÍKÁTE  PERSONÁLU,  KTERÝ  SE  CHCE  ZAPOJIT?

Nevyžaduje  stanné  právo.

Nijak  přímo  nezasahuje  do  civilního  obyvatelstva  a  jeho  operací.

To  je  jiné.

DW:  Předpokládal  bych,  že  většina  vojáků  v  důchodu,  aktivních  členů  armády,  speciálních  sil  a  černých  operací  si  uvědomí,  že  pokud  se  něco  

takového  začne  dít,  chtějí  být  zapojeni.

Zákonný  příkaz  vám  umožňuje  zůstat  mimo  tyto  oblasti  takovým  způsobem,  že  můžete  plnit  jakoukoli  povinnost  –  a  může  to  být  jakákoliv  věc.

DRAKE  BYL  POŽÁDÁN,  ABY  KONTAKToval  LIDÉ  A  ŘEKL  JIM,  ABY  SE  PŘIPRAVILI

Ale  právě  teď  mají  pocit,  že  dostali  houbovou  léčbu.  [DK  se  směje]  Sedí  ve  tmě  –  a  dostávají  hodně  BS.

Mohlo  by  to  být  hraní  válečných  her  nebo  cokoli  jiného,  manévry.  Můžete  jít  dolů  a  pomoci  někomu  s  protokoly.  Nikdy  nevíš.

DK:  Byl  jsem  požádán,  abych  kontaktoval  co  nejvíce  lidí  z  podzemí...  abych  zahrnul  milice,  zahrnul  svobodu

skupiny.

Mohla  by  to  být  čistě  připravenost  nebo  připravený  trénink:  No,  musíme  ty  chlapy  připravit,  uvidíme,  jak  rychle  dokážou  dostat  své  vybavení,  

nasadit  je  do  náklaďáku,  převézt  je  sem  a  dokážete  se  vyšplhat  přes  ten  kopec?  Jak  dlouho  to  trvá?

Předpokládejme,  že  většina  těchto  lidí  se  chce  zapojit.  Chtějí  vědět,  co  dělat,  jakmile  přijde  čas.

To  také  zahrnovalo  lidi,  kteří  sami  o  sobě  mají  zbraň  nebo  jsou  tak  trochu  jako  já  --  příliš  mnoho  pahorků,  příliš  červený  krk,  mám  příliš  mnoho  

zbraní  a  žiji  v  lesích.

Tyto  druhy  věcí  jsou  zákonné  příkazy.

DW:  [smích]

co  jim  říkáš?

DK:  Předpokladem  pro  mé  kontaktování  těch  lidí  bylo  říct  jim,  aby  se  připravili  –  protože  to  přijde.  To  se  nezastaví.  A  přichází  mnohem  dříve,  než  

si  lidé  myslí.
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Jinými  slovy,  v  této  zemi  to  bude  totální  úsilí  a  bude  to  vyžadovat  spoustu  lidí.

A  mluvím  o  tom,  že  toho  mám  dost  na,  řekněme,  měsíc  nebo  dva.  To  by  mělo  v  podstatě  zakrýt  časový  posun.

FEMA  KEMPY  BUDOU  VYUŽÍVAT  K  ZAJIŠTĚNÍ  ZATĚŽENÝCH

Ne  všechny  náklaďáky  pojedou,  takže  se  ty  potraviny  uklízejí,  když  si  všichni  myslí,  že  se  svět  zbláznil  -  nebo  trochu  jako  během  hurikánu.

NEZAPOJUJTE  NAŠI  VOJENKU

DK:  [smích]  je  značný  počet  těch,  kteří  potřebují  být  zbaveni  funkce  nebo  svých  povinností:  drženi,  zadržováni  a  zatčeni.

DW:  Správně.

Jeden  z  těch,  o  kterých  vím,  je  pro  mě  mimořádně  důležitý,  je  jednoduchý,  obyčejný  toaletní  papír.  [Smích]

DK:  A  další  část  toho  je  –  za  žádných  okolností  nezapojujte  naši  armádu.

Teď  to  chápu  tak,  že  plánují  zalidnit  tábory  FEMA  všemi  těmi  pitomci.  A  cítím,  že  je  to  vhodné.  Postavili  je  pro  nás.  Nyní  v  nich  můžete  vyrazit  na  

stanování.  [Smích]

DW:  Karma  je  svině.

DK:  Pak,  víš,  když  se  to  nedoplní,  co  budeš  dělat?

O  to  tady  nejde.  Zjistíte  od  nich,  víte:  Co  se  děje?

DK:  Jo,  tak  na  to  koukám.  Dobře.

No,  proto  jsme  dostali  jídlo  navíc.  To  je  důvod,  proč  to  dělá  spousta  lidí  tady  nahoře.  To  je  důvod,  proč  si  zde  lidé  zakládají  
vlastní  zahrady.

Oh,  jen  jdeme  sem  dolů.

MŮŽE  DOJÍT  K  NĚJAKÝM  PŘERUŠENÍM

Jednoduše,  můžete  [jako  při  zavařování  potravin]  věci  a  dáte  to.

Mít  to  navíc  je  nejen  levnější  než  jít  do  obchodu  s  potravinami,  ale  pro  případ,  že  by  se  něco  opravdu  pokazilo.

DK:  Dělat  to  pro  mě  není  tak  mimořádně  úzkostné,  jak  by  si  spousta  lidí  myslela.  Nezajímá  mě  ani  tak  tato  část,  jako  to,  co  přijde  potom.  

Dojde  k  nějakému  přerušení.

Aha,  ok.

Přijde  řekněme  na  deset  dní.

Jinými  slovy,  musíte  si  pořídit  nějaký  toaletní  papír  navíc  a  pár  plechovek  konzerv  navíc.

ZÍSKEJTE  TOALETNÍ  PAPÍR  NAVÍC

Někdy  budou  někteří  z  těchto  lidí  kontaktováni,  aby  jim  pomohli.

DK:  Nevím,  kolik  lidí  to  považuje  za  důležité,  ale  pro  mě  se  civilizace  rovná  používání  určitých  hygienických  potřeb.
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Nebo  se  k  vám  dostává  to,  co  není  považováno  za  předmět  na  úrovni  přežití?  Toaletní  papír,  jednoduché  kapesníčky  do  nosu,  
dámské  hygienické  vložky…

Samotný  plán  mnohokrát  opakuje  -  část,  kterou  jsem  četl  -,  že  to  má  být  nepřerušující,  nechaotický  [a]  mírumilovný  -  což  znamená  
nestřílecí  typ  akce.

PRO  SKLADOVÁNÍ  POTRAVIN  MŮŽE  STAČIT  JEDNODUCHÁ  RÝŽE  A  Fazole

To  je  mimořádný  rozdíl  mezi  všemi  těmi  lidmi,  kteří  tady  říkají:  Oh,  chlapče,  zvedni  svou  zbraň,  vytáhni  kulky.

Možná  by  se  lidem  slušelo  pomyslet  na  to,  že  nebudou  moci  jít  dolů  do  obchodu,  když  vám  dojdou

DW:  Lidé  se  mohou  živit  jednoduchou  rýží  a  fazolemi,  víte.  Všechny  tyto  propracované  produkty,  které  spousta  těchto  
svobodných  stránek  prodává,  nejsou  ve  skutečnosti  nutné.

Znáš  to:  Chval  Pána  a  dej  munici  -  už  přicházejí.

více.

Myslím,  že  by  vám  to  mohlo  přinést  větší  pohodlí,  ale  pokud  je  někdo  opravdu  na  úrovni  chudoby,  vystačíte  si  s  tím,  že  si  koupíte  
fazole,  hnědou  rýži  a  necháte  si  to  ve  spíži.

DK:  Jo,  přesně  tak.  Moc  to  nebere.  Myšlenka  je  taková,  dobře?  Jo,  položte  další  toaletní  papír.  Pokud  budete  mít  štěstí,  
najdete  ho  ve  výprodeji,  jděte  na  to  tímto  způsobem.

No,  ano  –  ve  skutečnosti  jde  armáda  po  cestě,  protože  potřebuje  projít  a  zabezpečit  elektrárnu,  kterou  by  ti  padouši  chtěli  vyhodit  do  
povětří.

A  řeknu  vám,  že  noviny  to  nedokážou.  Je  těžké  v  určitých  věcech,  které  nechcete  zkomplikovat…[smích]

Pokud  najdete  něco,  o  čem  víte,  že  opravdu  chutná  mimořádně  dobře,  ale  stojí  to  1,49  dolaru  a  ti  ostatní  dostali  dva  za  dolar,  vezměte  
ty  dva  za  dolar.

JAKÉKOLI  ODPOVĚDNOSTI  V  TOMTO  BODU  JE  SKUTEČNÝ  POKROK

DW:  [smích]

Není  to  zas  tak  moc  odlišné  a  dá  se  na  tom  dobře  rozeznat.  Přidejte  k  tomu  trochu  koření  a  máte  hotovo.

DW:  Také  bych  povzbudil  lidi  [k  relaxaci.]

Jak  jsem  řekl,  existuje  mnoho  lidí,  kteří  hrají  hru.  Hra  spočívá  v  tom,  že  vše,  co  slyší,  nesmí  být  pravda.

DK:  Víš.  Velmi  jednoduše,  víš,  musíš  myslet  na  to,  co  používáš,  dobře?

PLÁN  NEUSTÁLE  ŘÍKÁ,  ŽE  MÁ  BÝT  V  MÍRU  A  NEPŘERUŠUJÍCÍ

Takže  řeknou,  že  každá  věc,  kterou  ten  chlap,  Drake,  říká,  není  pravda  -  a  to  všechno  je  záminka  pro  stanné  právo  a  pro  Nový  světový  řád.

DK:  Každopádně,  část  o  přežití  si  nemyslím,  že  bude  tak  kritická,  a  řeknu  vám  proč.

Řekl  bych  jim  tedy  –  a  můžete  je  oslovit  také  –  ale  nejdřív  chci  něco  říct.

A  co  běžně  používáš?  A  jaké  jsou  praktické  položky,  které  nemusí  být  součástí  zásilky,  která  projde,  ano?
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DK:  Přesně  tak.  [Smích]

Jde  o  odstranění  systému  soukromého  centrálního  bankovnictví.

UVOLNĚTE  SE  A  NEPROVÁDĚJTE  OKAMŽITÉ,  AGRESIVNÍ  ČINNOSTI

To  má  odstranit  celou  hromadu  předpisů  a  regulačních  agentur,  které  neslouží  jinému  účelu  než  kontrole.

Realisticky  uvažujme,  že  pokud  začnou  být  zatýkáni  a  budou  poskytnuty  důkazy  --  to  je  pokrok,  ať  se  děje  cokoliv.

DK:  Můj  návrh  je,  ano,  být  připraven,  ale  také  odpočívat.

Jinými  slovy,  toto  je  svoboda.

To  znamená,  že  pokud  někdo  vymyslí  něco,  co  by  mohlo  zpochybnit  ropu,  nikdy  to  neuvidíte.

I  když  je  to  nakonec  -  a  to  by  mohlo  být  tak  daleko,  jak  si  to  mohli  myslet  ve  svých  vlastních  myslích  -  jedna  negativní  frakce  proti  jiné  negativní  

frakci.

Buďte  klidní,  chladní,  soustředění  a  pomalu  mačkejte  spoušť  –  pokud  se  k  vám  někdo  nechová  nepřátelsky;  Nezbytně  bych  vůči  nim  nepodnikal  

žádné  agresivní  kroky.  Počkej  a  uvidíš.

DW:  Jasně.

Nyní  s  tou  svobodou  přichází  zodpovědnost  být  tím,  čím  byste  měli  být  pro  každého,  kdo  přijde

Faktem  je,  že  buďme  upřímní.  Kolik  bankéřů  šlo  během  záchranného  programu  do  vězení?

DK:  Ano,  můžete  je  nechat  [americkou  armádu  atd.]  jít  přímo  k  vám.  To  je  jedno.

přes.

Kolik  lidí  se  kdy  za  něco  zodpovídalo?  Pokud  začneme  vidět  skutečnou  odpovědnost,  u  Boha,  je  to  pokrok.

TOTO  JE  OBNOVENÍ  SVOBODY

To  je  obsaženo  ve  Zlatém  pravidle:  Dělejte  druhým  tak,  jak  byste  chtěli,  aby  oni  činili  vám.

Pozdravuj  někoho .  Nechtěl  bys,  aby  ti  někdo  řekl  Ahoj  a  zamával  ti?  Je  to  dobrý  pocit,  dobře?

DK:  Jak  jsem  řekl,  tento  plán  vyžaduje  kombinaci  věcí,  které  vyžadují  naše  původní  dokumenty.

Bez  ohledu  na  to,  co  si  myslíte,  musíte  být  schopni  vidět,  že  je  to  krok  vpřed,  bez  ohledu  na  to,  co.

PATENTY  ALTERNATIVNÍ  ENERGIE  BYLY  POTLAČENY

Základem  toho  je  oficiálně  odstranit  ty  lidi,  kteří  vás  zdaňují  k  smrti  bez  dobrého  důvodu  --  kromě  toho,  že  si  to  strčí  do  kapsy.

DW:  Dovolte  mi  také  zdůraznit,  že  ve  své  knize  The  Source  Field  Investigations  cituji  Federaci  amerických  vědců,  která  říká,  že  existuje  více  

než  5  000  patentů,  které  byly  klasifikovány  jako  „národní  bezpečnost“.

Pokud  začnete  vidět  hromadné  zatýkání,  něco  se  změnilo.  Vymyká  se  z  této  zásady,  která  se  vrací  k  zednářům,  což  je:  Každý,  kdo  se  na  
tom  podílí,  dostane  volný  průchod.

Každý  patent,  který  přesáhne  70%  účinnost  při  přeměně  energie,  je  automaticky  klasifikován.
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DK:  Řekl  bych,  že  padouši  ztratili  značné  množství  kombinací  věcí.  Jedním  z  nich  je  jejich  mocenská  základna.

Nebudete  moci  uskutečňovat  mezinárodní  hovory.

Nemohou  říct:  No,  já  jsem  ten  blázen,  udělej  to  a  nech  to  udělat.

Ve  Spojených  státech  ani  ze  Spojených  států  nebude  žádný  provoz  --  tečka.

DK:  No…

Druhá  část  je,  že  nemají  hotovost,  finance,  aby  zaplatili  padouchy,  kteří  pro  ně  pracují.

DW:  Počkej,  Drakeu.  Řekl  jste,  že  by  to  byl  trestný  čin  vojenského  soudu  a  nezákonné  rozkazy,  kdyby  nějací  vojáci  blokovali  silnice.

DW:  No  jo.  Průměrný  člověk  už  slyšel  o  „Muppetgate“,  kde  tento  chlápek  Greg  Smith,  který  byl  výkonným  předsedou  Goldman  Sachs,  vystoupil  a  

řekl,  že  viděl  interní  poznámky.

DW:  Všechny  ty  věci  musí  být  uvolněny.

DK:  Přesně  tak.  Dostali  jste  se  do  situace,  kdy  ztratili  většinu  své  moci;  začínají  ztrácet  většinu  financí.

DW:  Ano.  Žoldáci  nepracují,  pokud  jim  neplatíte  plat.

Nyní  říkáte,  že  letecký  provoz  bude  zablokován?  Jak  se  tyto  dvě  věci  slučují?

Vím,  že  to  je  součást  toho,  co  tady  všichni  plánujete  dělat.

CELONÁRODNÍ  UPEVNĚNÍ

DK:  Vydržte  a  poslouchejte.

DK:  No,  to  je  součástí  plánu,  ale  něco  z  toho  už  také  vychází.

DK:  Nepřekvapilo  by  mě,  abych  byl  upřímný,  kdybych  se  zítra  ráno  probudil  a  zjistil,  že  národ  byl  zatčen.

DW:  Dobře.

DK:  [smích]  To  je  pěkný.

DW:  Správně.

To  zablokování  je  hotové.

VOJÁNĚ  MÁ  POVOLENO  ZAVŘÍT  HRANICE  ZA  MIMOŘÁDNÝCH  OKOLNOSTÍ

Řekl,  že  tamní  klima  je  toxické  a  destruktivní.

Satelitní  systémy  nebudou  fungovat.

DK:  Uzavření  našich  státních  hranic  spadá  pod  vojenskou  kontrolu.  Mohou  tak  učinit  v  případě  mimořádných  okolností.

ZLÍMÍ  ZTRATILI  SVOU  MOCOVOU  ZÁKLADNU  –  A  HOTOVOST

Tato  mimořádná  okolnost  se  týká  svobody  naší  země  a  gaunerů,  kteří  by  si  s  sebou  brali  i  poslední  desetník  v  této  zemi,  když  se  rozhodli  utíkat  do  

kopců.
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Všimli  jsme  si  toho,  protože  existují  lidé,  kteří  sledují  takové  věci,  nazývané  Stock  Watch,  uh,  Money  Followers,  věci  takové  povahy.

PRÁCE  BUDE  PROVÁDĚNA  PO  FÁZÍCH

Automaticky  to  spustilo  poplach,  kterého  si  chlápek  všiml  -  a  jejich  komunikace  se  přerušila.

DK:  Důvodem  žádného  mezinárodního  cestování  je  zabránit  bankéřům  naložit  Learjet  a  vzlétnout.  Pokud  tak  učiní,  budou  sestřeleni.

Řekl,  že  jediné,  o  co  se  starali,  bylo  vysát  z  klientů  co  nejvíce  peněz.

DW:  Hmm.

V  případě  potřeby  se  bude  jednat  o  úplné,  úplné  zastavení  na  dobu  72  hodin.

Takže,  abychom  se  před  tím  chránili  --  toto  je  důvod  uzavření.

DW:  Říkáte,  že  biliony  lidí  s  „T“  odlétaly  ze  země?

DK:  Jinak  by  to  byl  rok  1933  znovu.  Tolik  nás  zachránili.

Říkali  jim  „mupeti“,  což  je  britský  slangový  výraz,  který  znamená  hloupý,  ignorantský  člověk.

Nyní  by  mělo  trvat  asi  24  hodin,  než  bude  nutné  provést  hromadné  zatýkání  a  všechny  tyto  věci.

PŘI  VELKÉM  KRACHU  2008  BYLY  ODESLÁNY  BILIONY  DOLARŮ

DK:  Ano  --  a  to  se  stalo  během  asi  sedmi  minut.

Sekundární  kontrola  bude  pravděpodobně  trvat  dalších  5  nebo  6  dní  -  aby  se  ujistili,  že  získají  všechny  záznamy  potřebné  k  odsouzení  těchto  lidí.

DK:  Pokud  se  chcete  dostat  k  jádru  věci,  spíše  si  představuji,  že  si  většina  lidí  pamatuje  velký  pád  akciového  trhu  v  roce  2007,  2008.

DW:  Ježíši.

ZABRÁNĚNÍ  ZÁZNAMŮ  PŘED  VYHODĚNÍM

DK:  Existují  určité  oblasti,  které  jsou  citlivé  a  mohou  obsahovat  výbušniny  různého  druhu,  aby  bylo  možné  vyhodit  do  vzduchu  rekord.

DW:  Jo,  jasně.

DK:  Důvodem,  proč  budou  satelity  vypnuty,  je  chránit  nás  před  tím.

V  poslední  době  jste  viděli  spoustu  těchto  filmů,  kde  vyhazují  věci  do  povětří  –  a  jsou  tam  velké  ohnivé  koule.

DW:  Chápu.

DW:  Rozhodně.

DK:  Dobře.  Měli  jsme  štěstí.  Jedním  z  důvodů,  proč  to  šlo  tak  hluboko,  bylo  to,  že  biliony  dolarů  byly  automaticky  odesílány  elektronicky  

ze  země.

DK:  Tento  druh  výbušniny  vyřazuje  záznamy,  kterým  byste  nevěřili,  ano?
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DW:  Možná  tady  mluvím  ze  školy,  ale  myslím,  že  podceňujete,  když  říkáte  slovo  „někteří“.

DK:  Budou  mít  to,  čemu  se  říká  specifický  vzdělávací  kanál.

Byl  jsem  informován,  že  existují  DVD  na  DVD  v  hodnotě  produkce  -  z  nichž  některé  zahrnují  velmi  slavná  jména,  která  by  lidé  okamžitě  
poznali  -  vyprávějící  tyto  dokumenty.

Ten  kanál  bude  obsahovat  specifika,  pokud  jde  o  původ  těchto  chlapů,  způsob,  jakým  dosáhli  toho,  co  udělali,  a  jak  se  ti  padouši  v  podstatě  
dostali  do  vedení.

BUDE  JEDEN  DEN  ČAS,  ABY  SE  TO  UJistilo,  že  se  to  stane  virálním

A  tyto  inscenace  budou  zjevně  vysílány  v  televizi,  nic  jiného,  po  dobu  5  dnů.

DW:  Páni.

Nyní  to  chci  objasnit  --  dočasně  --  obsadit  kanceláře,  abychom  v  podstatě  zachovali  funkci  struktury,  kterou  máme.

DK:  Toto  je  omezená  operace.

Bude  to  ode  zdi  ke  zdi.

Budou  vzdělávat  lidi  o  všem,  co  potřebují  vědět.

DK:  DVD,  o  kterých  mluvíte,  jsou  podobná,  ale  tohle  je  věc  přímého  vzdělávání,  chápu.  To  může  být.

V  době,  kdy  vědí,  že  je  vyčištěno,  že  vojenská  část  akce  vyvrcholila,  pak  –  a  říkám  vojenská  –  armáda  podporuje  federální  maršály,  kteří  
využívají  místní  policii  a  tak  dále.

To  jsem  slyšel.

A  nebude  to  omezeno  na  5  dní.

Po  provedení  této  akce  budeme  mít  asi  den  čas,  abychom  se  ujistili,  že  se  to  stane  virálním  na  internetu:  Hej,  hádej  co,  podívej  se  
na  tohle.

KONKRÉTNÍ  VZDĚLÁVACÍ  KANÁL  BUDE  POKRAČOVAT  PO  5  DNECH

Toto  bude  trvat  několik  měsíců.

Co  to  udělá,  je  to,  co  se  týče  padouchů  a  jejich  struktury,  jak  to  převzali  a  jak  tomu  zabránit.

A  bude  dodáno  nějaké  video,  jak  tomu  rozumím.  Až  do  druhého  dne  jsem  o  tom  nevěděl.

DK:  Má  to  ještě  jeden  aspekt.

KRAJSKÉ,  STÁTNÍ  A  NÁRODNÍ  PROJEKTY

DW:  Dobře.

DK:  Poté  se  dostanete  do  toho,  čemu  se  říká  County  projekty,  které  vedou  ke  státním  projektům,  které  vedou  k  
národním  projektům.

MNOHO  DVD  STOJÍCÍCH  ZA  PRODUKCI  –  A  PĚT  DNŮ  VYSÍLACÍHO  ČASU

Budete  mít  dost  lidí,  kteří  opustí  úřad,  že  bude  mimořádná,  okamžitá  potřeba  lidí,  kteří  mohou  dočasně  nastoupit.
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Plán  se  stal  trochu  tekutým,  protože  se  děly  různé  věci,  které  nebyly  dostupné  ani  z  hlediska  materiálů,  z  hlediska  typů  věcí,  které  
jsou  dostupné  nyní,  v  době,  kdy  byl  plán  původně  napsán  --  nebo  v  podstatě  dokončeno.

Stačí,  aby  lidé  přistoupili  a  udělali  to.  Náhodou  jsem  to  udělal.

Takže  je  to  v  podstatě  něco,  co  je  naprosto  úžasné,  být  součástí  něčeho,  co  se  zabývá  znovuzrozením  země.

Takže  je  mi  líto,  pokud  lidé  chtěli  někoho  jiného,  ale  tohle  máte.  Já  jsem  ten,  komu  to  řekli.  A  teď  ses  ozval  a  já  si  toho  opravdu  vážím.

Z  ekonomického  hlediska  tak  nemáte  vlak,  abych  tak  řekl.

Mám  pocit,  že  bych  měl  mít  mušketu  a  nějaký  legračně  vypadající  klobouk,  víte,  na  mě,  pobíhající  po  lesích  a  křičící:  Yahoo!

POTLAČILI  VĚDU

Nemusíte  mít  všechno  na  záchodě  najednou,  nebo  přerušené  služby  a  tak  dále.

PROČ  BYL  DAVID  TYTO  INFORMACE  SVĚŘENY

DW:  Jsem  z  toho  nadšený.

DW:  Také  bych  zde  chtěl  nakopnout  jeden  velmi  důležitý  bod.

Budete  mít  dočasně  jmenované  nějaké  lidi  a  bude  konkrétně  uvedeno:  dočasně.

Celý  důvod,  proč  jsem  chtěl  vést  tento  rozhovor,  byl  konkrétně  mluvit  s  vámi,  protože  jste  se  náhle  objevili  veřejně  a  podpořili  něco,  
o  čem  jsem  byl  téměř  jediný,  o  čem  jsem  mluvil.

Jak  jsem  psal  ve  FINANČNÍ  TYRANII,  Ilumináti  byli  odhaleni,  když  byly  zabaveny  dokumenty  od  původní  skupiny  založené  Adamem  
Weishauptem  v  Bavorsku  poté,  co  byl  stoupenec  Iluminátů  zasažen  bleskem  do  jeho  koně.

Z  BÍLÉHO  DOMU  BUDE  VYDĚLÁNO  VEŘEJNÉ  OZNÁMENÍ

Chci  objasnit,  že  navzdory  skutečnosti,  že  na  internetu  je  o  mně  veškerá  tato  nenávist  –  a  já  jsem  především  člověk,  který  píše  o  
UFO  –  důvod,  proč  mi  tato  informace  byla  svěřena,  je  velmi  jednoduchý.

Pak  bavorští  vládní  úředníci  našli  v  jeho  náprsní  kapse  blejzru  tyto  listiny  Iluminátů.

Od  tohoto  okamžiku  a  od  té  doby  došlo  k  řadě  dalších  zatčení,  kdy  zjistili,  že  jednou  z  klíčových  oblastí,  kterou  chtějí  tito  lidé  ovládat  a  
zcela  ovládnout,  je  věda.

DK:  Nyní,  jak  tomu  rozumím,  na  konci  72hodinového  období  –  pokud  to  trvá  tak  dlouho  –  na  konci  nezbytného  časového  období,  72  
hodin  nebo  méně,  bude  provedeno  veřejné  oznámení  z  tisková  místnost  v  Bílém  domě.

Nejsem  anonymní.  Je  to  moje  pravé  jméno.  Jsem  tam  venku.

A  tak  jsem  ve  své  knize  Source  Field  Investigations  předložil  informace  týkající  se  pravdy  vědy  –  a  pravdy,  která  byla  potlačena.

Mám  dost  odvahy  o  tom  mluvit  a  riskovat,  co  mě  napadne.

To  je  podle  plánu.
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DK:  [smích]

DW:  Toto  je  jedna  z  mnoha  věcí,  které  všechny  vedou  k  mému  hlavnímu  bodu.

DNA  FUNGUJE  ULOŽENÍM  A  POUŽÍVÁNÍM  FOTONŮ

Zdá  se,  že  procházíme  nějakým  druhem  evolučního  podnětu  k  energetické  části  naší  DNA.

ÚPLNĚ  NÁM  UJEDLI  NĚKTERÉ  Z  NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH  ASPEKTU  ZDRAVÍ

DW:  [smích]  Když  to  říkám,  říkám,  že  vědecké  potlačování  je  obrovské.

Nejde  o  nahodilou  spekulaci.

DW:  Je  velmi  důležité  pochopit,  že  lidské  zdraví  nevyžaduje  produkty  farmaceutických  společností.

Zahrnuje  různé  informace  o  myšlence,  že  primární  funkcí  naší  DNA  je  ukládat  fotony.  Na  jednu  molekulu  DNA  připadá  asi  tisíc  fotonů.

Když  máte  část  těla,  která  je  nemocná,  ztratí  tyto  fotony  -  a  vaše  DNA  už  v  nich  tyto  fotony  nemá.  Tak  můžete  změřit,  kde  je  nemoc.

To  je  ve  skutečnosti  založeno  například  na  práci  doktora  Johna  Hawkse,  antropologa  z  University  of  Wisconsin,  který  studoval  
posledních  5  000  let  mumií  a  hrobových  míst,  která  mohl  vykopat  a  analyzovat  DNA.

Existuje  aspekt  lidského  zdraví,  který  souvisí  s  vědomím.

Muž  jménem  Dr.  Fritz-Albert  Popp  studoval  rakovinu  a  zjistil,  že  jedinou  společnou  vlastností  karcinogenů  je  to,  že  rozptylují  
světlo,  které  přichází  na  vlnových  délkách  380  nanometrů,  což  je  ultrafialové.

Došel  k  závěru,  že  naše  DNA  se  za  posledních  5  000  let  strukturálně  změnila  o  neuvěřitelných  7  %.  To  znamená,  že  lidská  evoluce  se  již  rychle  
zrychlila  na  genetické,  měřitelné  úrovni.  Můžete  to  vysledovat  v  DNA.

Existuje  aspekt  lidského  zdraví,  který  souvisí  s  dobrou  stravou.

Co  to  znamená?

V  posledních  100  letech  existuje  také  něco,  čemu  se  říká  Flynnův  efekt,  což  znamená,  že  skóre  IQ  se  muselo  každých  deset  let  
upravovat  –  protože  lidé  jsou  stále  chytřejší  a  chytřejší  a  chytřejší.

ILUMINÁTI  ZDĚDILI  ZNALOST  CYKLŮ,  KTERÉ  KLYNULY  V  ROCE  2012

Existují  aspekty  lidského  zdraví,  které  jsou  přísně  energetické  -  a  to  mluvím  o  lécích,  které  nevyžadují  nic  jiného  než  energii.

Rakovina  je,  když  se  buňky  ve  vašem  těle  vymknou  kontrole.  Ultrafialové  světlo  je  uloženo  ve  vaší  DNA,  aby  posílalo  řídicí  zprávy  buňce  
–  řeklo  jí,  aby  se  přestala  reprodukovat.

DW:  To  vše  vede  zpět  k  dávným  znalostem  o  časech,  ve  kterých  se  nyní  nacházíme.

PROCHÁZÍME  EVOLUČNÍM  SKOKEM

Tyto  znalosti  zdědili  tito  ilumináti  z  Nového  světového  řádu.  Velmi  přesvědčivě  tvrdím,  že  jsou  si  dobře  vědomi  těchto  starověkých  cyklů.

Tuto  energii,  věřte  nebo  ne,  lze  využít  stavbou  pyramidy.  Zdá  se,  že  starověcí  lidé,  kteří  to  dělali,  byli  mnohem  informovanější,  než  jsme  
jim  připisovali.
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Jeden  z  nich  byl  v  Antarktidě,  kterou  nazýváme  Atlantida;  druhý  byl  na  území  dnešní  Sibiře.

[ http://cs.wikipedia.org/wiki/Frashokereti ]

Pozice  Země  se  v  té  době  změnila.  Podle  řady  věrohodných  důkazů,  které  jsem  spojil  dohromady,  to  byl  ve  skutečnosti  výsledek  
použití  jaderných  zbraní.

Vždy  bylo  záhadou,  co  tím  přesně  mysleli.  Totéž  s  egyptským  proroctvím,  totéž  se  starověkým  řeckým  proroctvím,  které  zdědili.

Vědí,  že  cykly  končí  v  roce  2012.

Lidé  si  neuvědomují,  že  Země  byla  domovem  velmi  vyspělých  civilizací,  které  ztratily  svou  technologii  –  protože  90  až  95  %  pozemků  
na  pobřeží,  kde  každý  chtěl  žít,  bylo  zaplaveno.

Všechno  se  to  stále  vrací  k  --  Hinduisté  to  také  říkali  --  příchodu  Zlatého  věku.

Věřili ,  že  to  povede  k  nějaké  katastrofické  změně  Země.

Tito  lidé  měli  velmi  pokročilé  znalosti.  Tyto  znalosti  byly  předány  ze  sibiřského  kmene  do  Íránu  ve  formě  zoroastrismu;  do  Indie,  v  
podobě  hinduismu;  a  dále  do  Evropy.

Musíte  se  vrátit  k  Zoroasterovi  a  hinduistickému  proroctví.  Co  řekli  o  tom,  co  se  bude  dít  v  době,  ve  které  se  nyní  nacházíme?

Bylo  široce  mylně  vykládáno,  že  to  povede  k  nějaké  katastrofické  katastrofě.

To  je  nedorozumění.

Protože  všechno  ostatní  –  a  to  zahrnuje  hebrejská  proroctví,  křesťanská  proroctví,  islámská  proroctví,  jak  si  jen  vzpomenete  
–  to  vše  sahá  zpět  k  těmto  původním  semenným  naukám.

Pokud  se  například  vrátíte  k  hinduistickému  proroctví,  ve  skutečnosti  to  říká,  že  na  planetu  přijdou  velcí  zachránci.

Chci  to  velmi  jasně  uvést,  pokud  to  vůbec  uvedu.

ZOROASTRIJSKÉ  PROROCTVÍ  „FRASHOKERETI“

Neupřesnili  přesně,  co  to  bylo,  ale  řekli,  že  by  to  obrátilo  věci  tak  dramatickým  způsobem,  že  by  zlo  bylo  zcela  vymazáno.

A  pokud  se  vrátíte  k  zoroastrijskému  proroctví,  době  frashokereti,  o  které  jsem  mluvil,  říká,  že  zlo  ve  skutečnosti  chřadne  díky  
soustředěnému  a  soustředěnému  úsilí  Spravedlivých.

MUSÍTE  ZPĚT  VYSLEDOVAT,  KDE  ZÍSKALI  PROROCTVÍ

Když  čtete  původní  učení  o  semenech,  zoroastriáni  říkají,  že  půjdeme  do  období,  kterému  říkají  frashokereti  –  což  je  místo,  kde  se  
čas  mění.

DĚLÁME  SE,  CO  JE  V  NAŠICH  MOCI,  ABYCHOM  POMOHLI  UVEDENIT  PŘEDPOKLÁDANÝ  „ZLATÝ  VĚK“

Stane  se  něco  velmi  vnitřního,  co  změní  povahu  naší  reality.

DW:  Věřím,  že  jsme  tady,  mluvíme  v  tomto  rozhlasovém  programu  a  děláme  to,  co  je  v  našich  silách,  abychom  dělali  to,  co  je  pro  
planetu  správné.

DW:  Počátky  těchto  starověkých  proroctví  lze  vysledovat  ke  dvěma  starověkým  civilizacím.
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Všichni  říkají:  Ach  můj  bože,  náckové,  náckové,  náckové!

DK:  Jak  postupujeme  v  tomto  procesu  –  a  říkám,  že  my  společně,  Američané,  všichni,  kdo  zde  žijí  –

No,  to  je  jako  jedna  malá  drobná  řádková  položka  ve  smlouvě,  která  náhodou  vystříkla  -  ve  srovnání  s  tím,  co  tam  skutečně  je.

Chápu  to  tak,  že  všechny  tyto  věci,  které  byly  tak  dlouho  skryty,  budou  odhaleny  velmi  veřejně.

A  v  jakémsi  větším  nepochopitelném  rámci,  kterému  možná  nejsme  schopni  plně  porozumět,  nám  naše  prastaré  matky  a  otcové  tato  

proroctví  dnes  odehnali.

A  myslím,  že  jakmile  si  to  lidé  uvědomí  a  jakmile  uvidí,  co  bylo  potlačeno,  už  nebudou  chtít  žít  v  nevědomosti.

Tyto  věci,  které  nebyly  vyučovány,  se  budou  učit  a  podobné  věci.  Představte  si  nyní  národ  bez  tajemství!

Chtěli  nám  dát  vědět,  že  věci  budou  v  pořádku,  že  to  můžeme  udělat  a  co  se  stane,  až  odzátkujeme  láhev  potlačované  vědy,  která  byla  záměrně  

přidržována.

Jen  jsem  to  chtěl  vtěsnat.  Můj  pohled  je  takový,  že  jsem  velmi  optimistický.  Věřím,  že  tato  proroctví  hovoří  přímo  o  tom,  co  říkáte.

Nebudou  chtít  udržovat  tyto  lži  a  nenávisti,  které  byly  tak  rozšířené.

Představte  si,  že  se  nemusíte  bát,  že  by  někdo  dělal  něco  vtipného  ve  tmě,  ve  skříni,  kde  na  něj  nevidíte.  Docela  jednoduché.

Výhody,  které  v  tom  okamžiku  získáme,  jsou  natolik  odlišné  od  společnosti,  kterou  máme  právě  teď,  že  je  to  doslova  ekvivalentní  dimenzionálnímu  

posunu.

Myslím,  že  tato  akce,  o  které  mluvíte,  naplňuje  proroctví,  která  byla  sepsána  pro  šest  nebo  sedm  tisíc

Provedl  jsem  také  výzkum  v  oblastech,  o  kterých  mluvíte  -  a  zjistil  jsem,  že  je  to  mimořádně  zajímavé.

Jakmile  budou  technologie  osvobozeny,  je  to  doslova  nadcházející  zlatý  věk  –  a  jakmile  lidé  zažijí  tak  masivní  probuzení  o  míře  špatnosti,  která  

se  stala.

let,  nebo  více.

Tabulka,  která  se  nachází  vedle  zákonné  tabulky  Sumerů,  kterou  vzali  z  --  říkali,  ze  starověku  --

také  pokrývá  to,  co  jste  právě  řekl,  z  hlediska  toho,  co  přijde.

BUDE  HROMADNÉ  PROBUZENÍ

Teď  vlastně  sledujeme,  jak  se  budou  naplňovat.  Pro  mě  je  to  nesmírně  vzrušující.

DW:  Páni.

VEŘEJNÉ  VYSTAVENÍ  DŘÍVE  DRŽENÝCH  TAJEMSTVÍ

DK:  To  byla  část,  kterou  jsem...  vynechal  jsem  to,  jednoduše.  Neřeším  spoustu  věcí,  které  děláš  ty.  To  já  nedělám.

DW:  Věřím,  že  tam  bude  vlna  soucitu  a  vlna  sentience,  kterou  lidé  budou  mít  tam,  kde  říkají:  Můj  Bože!  Víte,  Hitler  byl  jen  poznámka  pod  čarou.

SVOBODU  MŮŽE  BÝT  PŘIVEDENA  NA  ZCELA  NOVOU  ÚROVNI
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ZAPOJTE  SE  NA  MÍSTNÍ  ÚROVNI

Měl  jsem  tu  alespoň  jednoho  horského  lva,  který  se  rozhodl  udělat  výjimku  a  myslel  si,  že  jsem  oběd  [DW  se  směje].

DK:  Lidé  budou  chtít  vědět,  co  mají  dělat.  Jeho  tajemství  je  lokálně.  Sestoupíte  na  místní  úroveň,  poznáte  své  sousedy.

Tak  jsem  vystřelil  jeho  směrem  a  on  usoudil,  že  to  není  dobrý  nápad  (nebo  ona)  a  všechno  je  v  pořádku.

DK:  Mám  tendenci  umět  otevírat  dveře.  Nevím,  jak  to  funguje.  Hádám,  že  to  dělá  Bůh,  nebo  něco  nad  rámec  toho,  co  dokážu  pochopit.

Dozvíte  se,  co  se  děje  v  malém  městě,  které  je  blízko  vás,  kam  chodíte  nakupovat  potraviny.  Zjistíte,  jaké  jsou  problémy.

Zasyčel  jsem  o  pár  dní  později,  když  to  bylo  venku  a  náhodou  jsem  vyšel  na  verandu.

A  abych  mohl  být  součástí,  jak  jsem  řekl,  znovu  osvobodit  národ,  myslím  na  to,  když  jsem  byl  v  padesátých  letech.

Pokud  existuje  něco,  co  můžete  udělat  pro  vyřešení  problému,  pokračujte  a  postarejte  se  o  to.  Divili  byste  se,  kolik  lidí  to  oceňuje.  Možná  

nevědí,  že  jsi  to  udělal.

Nemusíte  se  o  to  starat;  víte,  že  jste  se  o  něco  postarali  a  tohle  může  přerůst  v  cokoliv.

Takže  ví,  kdo  jsem,  a  ví,  že  už  nejsem  něco,  co  je  nutně  v  nabídce.

Přemýšlím  o  tom,  jak  jsme  si  tenkrát  mohli  užít  legrace  a  nemuseli  bychom  se  bát,  že  budeme  mít  vážné  problémy.

Tomu  se  říká  krajský  projekt.  Toto  je  uvedeno  na  Oath  Keepers;  toto  je  uvedeno  na  [http://www.freedomreigns.us/

Home_Page.php ]  naše  webové  stránky.  A  poskytuje  vám  informace  nezbytné  k  tomu,  abyste  mohli  být  tím,  kým  skutečně  víte,  že  můžete  být.

DW:  Páni.

Teenageři  jsou  dnes  zatčeni  za  věci,  které  jsme  dělali  pořád.

A,  víte,  myslete  na  to,  že  už  nemusíte  mít  zbraně,  protože  se  o  to  nemusíte  starat.

DK:  Víte,  kromě  toho  nemám  žádné  obavy.

Miluji  přírodu!  Kdybych  nežil,  nežil  bych  v  lese.  Takže,  víte,  to  je  jen  pár  nápadů,  ale  vymyslete  něco,  kde  tato  tajemství  nemáte.

Policie  by  se  na  nás  pořádně  naštvala,  vzala  by  nás  domů  a  máma  s  tátou  by  určitě  --  raději  bych  byl  zatčen  za  zločin,  než  abych  měl  to,  co  mi  

moje  máma  a  táta  opravdu  chtěli  udělat.  [smích]  Je  to  docela  jednoduché.  [DW  se  směje]

PRO  MOUNTAIN  LIONS  MŮŽETE  STÁLE  POTŘEBOVAT  ZBRANĚ

BUDEME  POTŘEBOVAT  PŘESTAVIT  ZÁKLADNÍ  VÝROBNÍ  POSTUPY

DK:  Teď  může  nastat  problém.  Nevím,  Davide,  jak  daleko  výzkum  zašel,  pokud  jde  o  náš  vztah  ke  zvířatům.

DK:  A  David  zmínil  vědy.  Navrhuji,  aby  to  šlo  ještě  dále  než  věda.

Ideologii  morálky  lze  obsáhnout  velmi  jednoduše.  Jak  byste  chtěli,  aby  se  s  vámi  v  dané  situaci  zacházelo?  jak  se  chováš?
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Kdyby  o  tom  tenkrát  věděli  a  Mayové  to  vzali  a  udělali  kalendář,  který  ve  skutečnosti  nahrazuje  čas,  uh,  tihle  chlapi  jsou  'nemytí  divoši'  a  
věděli  o  tomhle?

DW:  Další  věc,  kterou  zde  chci  říct,  protože  teď  máme  dvě  hodiny,  a  chci  uctít  čas  lidí...

Dobře,  to  mi  říká,  že  někdo  byl  opravdu,  opravdu  dobrý  vědec.

DK:  Jdi  do  toho.

Bude  to  vyžadovat  přestavbu  velké  části  základní  výroby,  abychom  mohli  postavit  tyto  stroje,  které  léčí  lidi  na  nemoci  a  starají  se  o  ně.

A  vyjdou  znalosti  -  a  jdeme  pryč.

DW:  Pravděpodobně  jste  zvyklí  mluvit  v  pořadech,  které  jsou  v  podstatě  americantrické.  Mluví  k  patriotům  a  lidem,  kteří  chtějí  bránit  
svobodu  v  Americe.

Budeme  potřebovat  zemědělství.

MAYSKÝ  KALENDÁŘ  JE  PŘIPOJENÝ  K  PLANETÁRNÍM  OBĚHŮM

DW:  Jo,  ve  své  knize  také  vysvětluji,  jak  je  každá  úroveň  cyklu  mayského  kalendáře  spojena  se  supercykly,  které  jsou  základem  planetárních  
drah.

DK:  Ano.

ZLATÝ  VĚK  JE  TAM  VE  STAROVĚKÝCH  TEXTECH

To  bylo  objeveno  až  v  80.  letech  20.  století  jedním  australským  vědcem.  Dokonce  to  bylo  zveřejněno  až  po  roce  2000.  A  přesto,  jak  to  věděli?

DW:  Nemluvili  jsme  o  tom,  že  existuje  skupina  G20  a  že  jsou  další  země,  ve  kterých  je  do  této  celé  věci  zapojena  spousta  spiklence  kabal.

DK:  Jestli  vzestup,  jak  o  něm  mnoho  lidí  mluví,  nebo  změna  v  dimenzi,  nebo  co  tato  velká  změna,  která  má  být  tak  skvělá  a  prospěšná,  
dělá,  to  nevím.

DK:  [smích]  Někdo  jim  to  musel  říct!

Byly  vám  poskytnuty  nějaké  informace  o  této  operaci  mimo  kontinentální  Spojené  státy?

DK:  Ano,  dostal  jsem  pár  zajímavých  informací,  uh,  no,  uvidíme,  řekl  bych  za  poslední  dva  týdny.

Tyto  informace  mi  nebyly  poskytnuty.

DW:  Tady  to  je!

Jedna  z  věcí,  která  se  děje,  je,  že  malé  národy  světa  jsou  unavené  –  nebo  začínají  být  unavené  –  z  padouchů,  kteří  operují  ze  Spojených  států.

A  CO  TOHLE  VĚTŠÍ  CELOSVĚTOVÝ  ASPEKT?

Přijdou  a  popadnou  vše,  co  má  hodnotu,  pak  zmizí  a  nechají  je  ve  špíně.  Následně  se  sešli  a  usoudili,  že  to  není  cool.

Ale  zlatý  věk  je  tu.  Je  to  zmíněno  v  sumerských  tabulkách  a  to  je  asi  před  11  000  lety.

FINANČNÍ  ZMĚNY
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V  pátek  to  testovali.  V  sobotu  to  testovali  reálně,  pokud  jde  o  převody  malých  částek  peněz  tam  a  zpět,  nikdo  by  si  toho  nevšiml.

To  je  důvod,  proč  má  eurozóna  takové  potíže.  To  je  důvod,  proč  Spojené  státy  vypadají  skutečně  „ošidně“  a  odtud  to  pokračuje.

A  v  neděli  dali  té  věci  pokoj  a  dali  ji  do  pohotovostního  režimu.  V  pondělí  ráno  to  otočili.

DOLAR  SE  ZMĚNÍ  Z  „DLUHOVÉHO  NÁSTROJE“  NA  „AKCIOVÝ  NÁSTROJ“

DK:  Další  věc,  kterou  mají,  je  finanční  podpora,  která  je  prastará.  Teď  tím  myslím  původní  čínské  vládce,  lidi  na  Tchaj-wanu,  lidi  ve  Vietnamu.  

Všichni  jsou  ve  východních  oblastech.

A  myslel  jsem  si,  že  to  bylo  opravdu  skvělé  -  nikomu  nic  neřekli!

DW:  No,  americký  dolar  je  globální  rezervní  měnou  podle  Bretton  Woodsské  dohody  –  a  americký  dolar  je  bankovka  Federálního  rezervního  
systému.

To  se  týká  mimořádných  účtů  zvaných  Global  Settlement  Accounts  a  věcí  tohoto  druhu,  stejně  jako  financující  organizace.  Benjamin  Fulford  se  o  

tom  velmi  dobře  zmínil.

VĚTŠINA  NÁRODŮ  SVĚTA  VYTVOŘILA  ALIANCI

DK:  Venku  je  asi  200  národů,  ať  už  dávej  nebo  ber.

DK:  Dojde  ke  změně  od  toho,  co  chápu,  od  toho,  co  máme  nyní,  kterému  se  říká  „dluhový  nástroj“,  na  „kapitálový  nástroj“.

Jedna  z  věcí,  která  se  nedávno  stala  --  a  to  je  něco,  co  jsem  opravdu  pozorně  sledoval.

Pokud  tomu  rozumím,  nespojenecké  národy,  které  se  toho  účastní,  jich  je  asi  130  nebo  140,  něco  tam.

Jinými  slovy,  v  poslední  době  se  vytisklo  dost  dolarů  [smích]  na  to,  aby  to  pravděpodobně  něco  potopilo.

Našel  jsem  pár  míst,  která  zaznamenávají  světové  finanční  změny.

DW:  Správně.

Neznám  objem  peněz,  které  byly  vytištěny,  ale  vím,  že  jako  světová  rezervní  měna  je  venku  velké  množství  dolarů.

DW:  Správně.

Jednou  z  těchto  změn  je,  že  nespojené  národy  nakonec  formulovaly  dohodu  –  a  dohodou  bylo,  že  budou  mít  svůj  vlastní  finanční  systém.

DK:  Vystoupili  z  finanční  kontroly  G5,  G20.

VÝMĚNA  BY  MĚLA  BÝT  PRO  MALÉHO  CHLAPKA  JEDNODUCHÁ

Jsou  mimo  to  -  a  nabízejí  imunitu  vůči  schopnosti  těchto  padouchů  získat  jakékoli  finance.

DK:  Počet  dolarů  ve  vztahu  k  této  nové  měně  je  takový,  že  revalvace,  refundace  nebo  výměna  tohoto  počtu  dolarů  za  tuto  dohodnutou  měnu  nás  

údajně  staví  do  pozice  základního  typu  jedna  ku  jedné.  směnného  poměru  pro  malého  chlapíka.

To  v  podstatě  začalo  minulý  čtvrtek,  pokud  jde  o  provoz.  Vlastně  to  poprvé  zapnuli,  aby  viděli,  že  vše  funguje.
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Týkalo  se  to  veřejného  přiznání  ze  strany  JP  Morgana,  že  se  rozvádějí  s  Vatikánem,  s  tím,  že  vatikánská  banka  používala  bankovní  účty  JP  
Morgan  k  převodu  finančních  prostředků  -  jako  něco  jako  velmi  dočasné  zadržovací  zařízení.

Máte  Rothschildy  a  Rockefellery  jako  dva  základní  principy.

Prostředky  nezůstaly  v  JP  Morgan;  jen  přes  něj  stříleli.

Můžete  přidat  nezletilé  osoby,  které  hodně  oslovují,  jako  je  Bush  a  tak  dále.

Z  toho,  co  jsem  pochopil,  to  nezahrnuje  velké  lidi.

DK:  Ano.

SEPARACE  MEZI  NÁMI  A  EVROPSKOU  UNIÍ

JP  MORGAN,  CITI  A  BoA  SE  HROZÍ  ZHRUBENÍ

DW:  A  ty  dveře  úplně  zavřeli  a  budou  úplně  zavřené  od  30.  března  2012.  Oznámili  to  až  19.  března  2012.

To  je  velmi,  velmi  zajímavá  věc,  když  pochopíte,  že  jde  o  dvě  válčící  frakce,  které  dříve  všechny  spolupracovaly.

DK:  Věc,  kterou  vidím,  je,  že  máte  oddělení  mezi  Spojenými  státy  a  Evropskou  unií  jen  kvůli  myšlence  zachování.

DK:  Dnes  jsem  slyšel,  že  JP  Morgan,  Citi  a  Bank  of  America  jsou  těsně  před  kolapsem.

DK:  Teď  budete  mít  takový  druh  oddělení.  Neřeknu,  že  JP  Morgan/Chase,  uh,  jsou  tak  nevinní,  jak  by  se  chtěli  vydávat.

Bylo  mi  řečeno,  od  několika  různých  lidí,  které  poslouchám  a  kteří  vědí,  co  se  děje,  že  Evropská  unie  je  velmi  blízko  kolapsu,  pokud  jde  o  
euro.

Teď  nevím,  jak  moc  je  to  pravda.  To  se  dozvíme  v  nejbližších  dnech.

DW:  Jasně.

Jak  jde  euro,  jde  i  dolar  z  hlediska  naší  ekonomiky.

Další  část  toho  je,  že  máte  asi  dva  týdny,  než  to  tady  začne.

MAJOR,  VEŘEJNÝ  ROZVOD  MEZI  JP  MORGANEM  A  VATIKÁNEM

OBRÁCENÍ  ŠTĚSTÍ

STARÉ  FONDY  NÁM  MOHLY  SPLATIT  NÁRODNÍ  DLUH  ČTYŘIKRÁT

DK:  Pak  to  chcete  udělat  ještě  o  krok  dále.  Naznačím,  že  to  může  být  obrat  osudu.

DK:  Další  částí  toho,  co  náš  plán  obnáší,  jsou  finance.

DW:  Něco  jsem  umístil  na  svůj  web  těsně  předtím,  než  jsem  vám  zavolal.  Potom,  jakmile  skončím  s  tímto  rozhovorem,  zpracujeme  
ho  a  rozebereme  to  v  tom  článku.
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MASIVNÍ  FINANČNÍ  ROZDĚLENÍ  MEZI  TAJNÉ  ORGANIZACE

DW:  Hmm.

DK:  Dobře.  Došlo  také  k  několika  rozkolům,  ke  kterým  dochází  v  některých  z  těchto  tajných  organizací,  které  jsou  mimořádně  velké  A  přímo  
finanční.

DK:  Některé  z  věcí,  které  jste  tam  viděli,  včetně  transportérů,  kterým  se  dnes  říká  hvězdné  brány  –  to  je  skutečné.  Používá  se  léta.

Zde  v  této  zemi  jsou  staré  fondy  držené  vlasteneckými  entitami,  které  mají  dost  peněz  –  nebo  zhodnoceného  majetku,  jakkoli  se  na  to  
chcete  podívat  –  na  zaplacení  našeho  státního  dluhu  asi  čtyřnásobně.

A  opět  máte  co  do  činění  s  mimořádnými  částkami  peněz  nebo  zhodnocením.

Myšlenka  potravinového  replikátoru  existuje  již  dlouhou  dobu,  ale  také  se  dlouho  používají.  Takže  mluvíte  o  mimořádných,  velkých  a  
fantastických  změnách.

DW:  Slyšel  jsem,  že  jsou  velmi  skutečné.  Funguje  to  i  s  vaší  myslí,  takže  to  není  tak,  že  vyslovíte  příkaz.

DW:  Páni.

Bude  ti  pobíhat  spousta  věcí,  které  by  se  měly  o  věci  postarat  za  nás.

TECHNOLOGIE  PRO  ZLATÝ  VĚK

Chcete  zlatý  věk?  Co  takhle,  když  má  někdo  hlad  nebo  žízeň,  jdete  do  toho...  víš,  ukáže  ti  to  obrázek  a  řekne  pij  a  dáš  to  a  řekne,  víš,  jakou  
chuť  máš  rád?

DK:  Chcete  zlatý  věk?  [smích]  Přemýšlejte  o  tom,  že  už  nebudete  muset  používat  plyn  nebo  nebudete  muset  platit  daně.

DK:  To  by  byly  dostatečné  finanční  prostředky  na  to,  abychom  se  po  určitou  dobu  postarali  o  potřeby  téměř  kohokoli.

Bingo,  máš  něco  k  pití.

Toto  není  jeden  ze  zajišťovacích  účtů;  jedná  se  o  soukromé  účetnictví.

Myslete  na  to,  abyste  se  nemuseli  starat  o  to,  abyste  měli  co  jíst.

Nebo  pokud  chcete,  víte,  steak,  udělá  to  z  hmoty.  Už  nemusíte  krávy  porcovat.  [Smích]

TECHNOLOGIE  MATERIALIZÁTORU  JIŽ  EXISTUJE

DW:  Páni.

Mají  -  a  mohu  vám  to  říct  z  vlastní  zkušenosti.

DW:  Právě  jste  zmínil  něco,  co  jsem  slyšel  a  nikdy  jsem  s  tím  nešel  na  veřejnost.  Tuto  technologii  nazývám  amaterializátorem.

DK:  Ano.

Vznikl  sci-fi  seriál  s  názvem  Star  Trek.  Gene  Roddenberry  byl  spojen  s  některými  lidmi,  kteří  v  podstatě  předpovídali  budoucí  události.

Myslím,  že  to  je  asi  lépe  znějící  slovo.  Utajovaný  výraz,  který  jsem  slyšel,  se  nazývá  konstruktor.

DK:  To  je  velký  rozdíl,  než  o  čem  mluvilo  mnoho  lidí,  včetně  Benjamina  Fulforda.  A  toho  muže  si  velmi  vážím.

DK:  Ano.
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DK:  A  můžete  si  všimnout  jedné  věci,  a  to  bylo  něco,  co  nebylo  bráno  v  úvahu  z  hlediska  podrobností,  ale  byla  to  společnost  bez  peněz .

Ale  nemělo  by  to  být  nic  mimořádného.

DW:  Přesně  tak.  Někdo  je  v  Ten  Forward  a  chce  drink.  Nevyhazují  mince,  aby  to  získali.

Nebude  to  konec  světa,  nebude  to  stanné  právo  a,  víte,  celá  ta  věc  nepůjde  na  záchod.

DW:  Doslova  si  představíte,  co  chcete  jíst,  a  ono  to  pak  naskenuje  a  udělá  tu  nejlepší  možnou  práci,  jakou  může.

DK:  Přesně  tak.  A  tato  mimořádná  změna,  jak  jsem  pochopil,  je  na  cestě  poté,  co  dokončíme  spoustu  těchto  věcí.

BUDE  DOJÍT  K  PODOBNÉMU  HROMADNÉMU  ZATĚŽOVÁNÍ  V  JINÝCH  ZEMÍCH?

DK:  Základem  toho  je,  že  Spojené  státy  byly  považovány  za  baštu  svobody.

To  zahrnuje  skutečnost,  že  jídlo  vám  čistí  ústa,  když  ho  jíte  -  a  ve  skutečnosti  se  promění  v  čistou  výživu,  když  ho  trávíte.

UDRŽET  LIDÉ  VE  VĚDOMÍ  –  A  V  BEZPEČÍ

DW:  Jen  se  krátce  vrátím  k  mé  předchozí  otázce,  protože  máme  obrovské  mezinárodní  publikum.  Máme  obrovské  publikum  v  Austrálii  a  obrovské  

publikum  v  Evropě.

BEZPENĚZNÍ  SPOLEČNOST

Jádro  toho  spočívá  na  našich  zakládajících  dokumentech,  původním  záměru,  jak  byly  věci  strukturovány,  a  myšlence,  že  velí  lidé,  ne  někdo  jiný.

Mám  v  tom  svou  vlastní  intuici  a  informace,  ale  víte  vy  osobně  o  tom,  že  existuje  koordinace,  ve  které  bude  hromadné  zatýkání  ve  Spojených  

státech  korelovat  s  podobnými  policejními  akcemi  v  jiných  zemích?

DK:  No,  teď  to  chcete  udělat  o  krok  dále.  V  tom  sci-fi  seriálu  ve  dvacátém  pátém  století,  2500  našeho  letopočtu,  bylo  něco  jiného,  a  to,  že  tam  běží  

ekonomika.

Jak  jsem  řekl,  armáda  dosadí  určité  lidi,  o  kterých  bude  mít  na  paměti,  že  vědí,  že  mohou  vykonávat  určitou  práci  na  přechodnou  dobu  –  a  s  

omezenými  pravomocemi.

DK:  To  se  MŮŽE  stát,  ale  není  to  nezbytně  nutné.  Důvodem  je,  že  když  zavřete  hranice,  nikoho  tímto  způsobem  neztratíte.

DW:  Chápu.

Všichni  pobíhají  a  něco  dělají.  Lidé  dostávají  jídlo  a  tak  dále.  Dostali  oblečení,  bydlení.

DW:  To  znamená,  že  účty  budou  zaplaceny,  světla  zůstanou  svítit  a  bude  kontinuita  zboží  a  služeb,  které  lidé  potřebují  ke  svému  základnímu  

živobytí.

DK:  A  pokud  z  toho  odeberete  části  v  různých  časech,  nebude  to  až  takový  rozdíl.

DK:  Co  nejvíce.  Dojde  k  několika  přerušením.  To  je  prostě  dané;  to  se  stane.

Bylo  by  hezké  a  pravděpodobně  do  jisté  míry  jednodušší  udělat  to  všechno  najednou.

DW:  Ano.
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Vsadil  bych  dolary  na  koblihy,  že  jakmile  dojde  k  masovému  povstání  v  USA,  lidé  si  uvědomí  lži,  které  byly  vyřčeny.

Jediný  problém  je,  že  jsem  o  tom  nic  neslyšel.

Ti  v  jiných  zemích,  kteří  byli  součástí  problému  a  kteří  budou  pravděpodobně  jmenováni,  až  se  to  stane,  budou  muset  velmi  rychle  
propadnout  a  najít  si  velmi,  velmi  vzdálený  úkryt  –  protože  nebudou  moci  působit  veřejně.

Tak  jsem  si  udělal  malý  průzkum  a  zeptal  jsem  se  pár  lidí,  které  osobně  znám,  a  ejhle,  děje  se,  že  nerezignují  a  nevzdávají  se.

Musíte  si  uvědomit  mimořádné  množství  taktických  problémů,  se  kterými  se  setkáváte  --  s  tím  související  pracovní  síla,  a  zda  nebo  
ne...  když  se  na  to  podíváte,  máme  tady  docela  masivní  práci,  dobře?

Nebudou  moci  zůstat  ve  svých  domovech,  protože  lidé  budou  opravdu  naštvaní,  když  zjistí,  co  se  jim  stalo.

Dělají  to,  že  si  berou  trvalé  zahraniční  dovolené.

DK:  To  k  tomu  patří,  ale  musíte  si  pamatovat,  že  tito  lidé  fungují  dvěma  způsoby.

EVROPSKÁ  ČÁST  TOHOTO  BYLA  VÍCE  VENKU

Možná  někdo  jiný  v  jiné  zemi  může  potřebovat  pomoc  od  nás,  aby  dosáhl  stejného  cíle,  nebo  můžeme  potřebovat  pomoc  od  lidí  mimo;  
může  to  být  INTERPOL,  může  to  být  kdokoli  --  kdo  ví?

DW:  Hmm.

DW:  Správně,  Drakeu.

Člověk  je  skrytý  nebo  pod  přikrývkou  a  mimo  dohled,  takové  věci.  A  jeden  je  venku.  Evropská  část  tohoto  byla  více  otevřená.

DK:  Prostě  jdou  ven,  vyzvednou  rodinu,  s  taškou  plnou  peněz  a  jdou.

POTLAČENÍ  MÉDIÍ  SE  OTEVŘE  –  CELÝ  SVĚT

BEROU  SI  TRVALÉ  ZAHRANIČNÍ  DOVOLENÉ

MÁME  POVOLENO  JÍT  PRO  NĚ,  AŤ  JSOU,  KAM  JSOU

DK:  Problém  s  tím  jsou  dohody,  které,  jak  tomu  rozumím,  jsou  na  místě,  je,  že  je  nám  dovoleno  je  získat,  ať  jdou  kamkoli.

DW:  Chci  také  objasnit,  že  většina  světových  médií,  která  jsou  založena  na  propagandě,  je  založena  na  amerických  korporacích  –  
které  jsou  nyní  syndikovány  v  televizních  sítích  po  celé  planetě.

DK:  Nevím,  jestli  si  toho  všichni  všimli  nebo  ne,  ale  došlo  k  velkému  množství  rezignací,  odchodů  do  důchodu  a  zatčení.

DW:  Páni.

Myslel  jsem,  že  by  bylo  zajímavé  zjistit  z  jednoho  zdroje,  že  lidé  zde  údajně  také  utíkají  do  úkrytu.

DK:  Hanba  každému,  kdo  stojí  v  cestě.

Proto,  když  v  této  zemi  zlomíte  leviatanovi  hřbet...  Už  teď  vidíme,  jak  se  v  britském  tisku  a  ve  zpravodajských  médiích  mnoha  dalších  zemí  
říká  mnohem  více  pravdy.
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Máte  v  sousedství  lidi,  kteří  tam  žijí  léta,  protože  se  tím  obchodem  živí,  a  vy  jim  to  poserete?

Uklízet  stavení  není  cool.  Takže  se  to  přeorientuje  na  staromódní  základ  v  50.  letech.

To  je  opravdu  inteligentní.  Zajímalo  by  mě,  co  budete  dělat  s  lidmi,  kteří  by  tam  normálně  pracovali?  Chci  říct,  víš,  celou  tu  věc  poděláš.

Některé  věci  jsi  neudělal,  protože  jsi  věděl,  že  by  tě  máma  a  táta  zabili,  kdybys  to  udělal,  a  věděl  jsi,  že  to  stejně  není  správné.

Neznám  zemi  na  této  planetě,  která  by  dokázala  odolat  plné  síle  armády  Spojených  států,  zvláště  když  celé  civilní  obyvatelstvo  křičelo  po  krvi.

Myšlenka  je  zachovat  chladnou  hlavu,  být  klidná  a  shromážděná,  protože  vše  bude  během  času  vyřešeno  –  a  tím  myslím  všechno!

Takže  jsi  to  neudělal.  Ale  mohl  jsi  jít  ven  a  křičet,  křičet,  skákat,  běhat,  válet  se  v  trávě,  jezdit  na  kole  rychlostí  5  000  mil  za  hodinu,  cokoli  jsi  chtěl,  

a  neměl  jsi  kvůli  tomu  problémy,  dobře?

Ten  malý  hlásek,  svědomí,  ti  říká,  co  je  co...  víš,  abys  udělal  tohle,  nedělej  [tamto],  dobře?

Takže  ano,  bude  tam...  Představoval  bych  si,  že  tam  budou  oběšení;  budete  mít  lidi  vyskakující  z  oken  sem  a  tam;  pravděpodobně  budete  mít  

nějaké  přestřelky.

NOVÁ  „IDEOLOGIE  ODPOVĚDNOSTI“

DK:  Myšlenka  policejního  státu  nebude  existovat  jako  nyní.  Common  Law  to  neumožňuje.

VAŠE  SVĚDOMÍ  SE  MŮŽE  ROZHODNOUT  SPRÁVNĚ  ZE  NESPRÁVNÉHO

VYVARUJTE  SE  VZŘÁVŮ  –  ZPŮSOBÍ  JEN  BOLEST  A  ZNIČENÍ

Toto  bude  nový  základ.  To  bude  nová  ideologie  odpovědnosti.

DK:  Dnešní  děti  to  nedokážou  kvůli  hromadě  informací  a  většinou  nejsou  správné,  na  to  upozorňuje  vzdělávací  systém  –  že  se  musí  naučit  něco,  co  

jim  nesedí. .

DK:  Nechci  od  nikoho  vidět  bouřlivý  lynčovací  dav.

Pokud  nehodláte  být  odpovědný,  může  vás  někdo  sejmout  a  uvěznit  nebo  tak  něco.

Nesouhlasí  s  myšlenkou  memorování  určitých  věcí,  protože  je  to  nepravdivé.

Lži  se  do  mozku  nehodí,  tečka.

DW:  Já  taky  ne.

Nebo  vás  mohou  dát  do  práce  někam,  kde  možná  něco  děláte,  nebo  jste  na  místě,  kde  nechcete  být  --

A  tito  lidé  změnili  historické  knihy  a  spoustu  dalších  věcí  a  strašně  vám  lhali.  To  je  důvod,  proč  vám  tyto  věci  nejdou  dobře  do  hlavy.

nebo  děláš  něco,  co  se  ti  nelíbí.

Váš  mozek  je  vytvořen  Bohem,  ne  člověkem.

DK:  Myšlenka  roztrhat  vaši  čtvrť,  protože  vám  někdo  řekl,  že  jste  černoši,  je  směšná  a  hloupá.

Bůh  zná  rozdíl  mezi  správným  a  špatným  a  v  důsledku  toho  i  vy.
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DW:  Ano.

DK:  Mění  se  vzdělávací  systém,  mění  se  daňový  systém,  mění  se  peněžní  systém  -  vláda  se  převrátí  na  hlavu.

DK:  Je  to  jako  jíst  něco,  z  čeho  se  vám  zvedne  žaludek.  Dostanete  z  toho  stálou  dietu  a  budete  mít  nějaké  problémy.

Nejsou  to  malé,  jednoduché  změny.

Skutečné  jednoduše  -  lži  nesedí.  Proto  je  tak  těžké  je  nacpat  do  hlavy.

To  je  v  podstatě  rozdíl  mezi  skutečným  vzděláním  a  tím,  co  rozdávají  nyní.  To  je  mezi  tím  rozdíl.

Každý  musí  této  skutečnosti  věnovat  pozornost  a  uvědomit  si,  že  je  to  vážné  -  a  už  je  to  na  cestě.

VĚDOMÍ  JE  ZAPSANO  DO  ÚSTAVY

Nemusíte  dělat  všechno,  co  se  dělá,  pokud  jde  o  přetížení  informací,  abyste  dosáhli  cílů,  které  jsme  si  stanovili.

To  je  důvod,  proč  má  každý  takový  problém.

Nikdo  nemůže  udělat  nic,  aby  to  zastavil.

DW:  Naštěstí  otcové  zakladatelé  –  to  jsem  se  naučil  ze  svého  vlastního  právního  výzkumu  –  vložili  do  ústavy  Spojených  států  ustanovení,  která  

stanoví,  že  svědomí  nahrazuje  psaný  zákon.

MŮŽETE  DĚLAT  CO  SI  UMĚNÍTE

Spojené  státy  nemohou  splatit  svůj  dluh;  proto  měna  jde  na  záchod.

Jinými  slovy,  pokud  je  svědomí  v  něčem  velmi  čisté,  pak  to,  co  je  napsáno,  nemůže  jít  proti  tomu.  A  to  je  v  Ústavě.  Není  to  něco,  o  čem  většina  lidí  

mluví,  ale  rozhodně  to  tam  je.

DK:  Budete  muset  být  chytřejší,  než  si  myslíte,  že  jste  -  a  to  přichází  s  územím.

Bude  nahrazen  něčím,  co  má  spravedlivou  hodnotu,  spíše  než  dluhovým  nástrojem,  což  je  to,  co  nyní  máte  ve  formě  peněz.

To  je  dané.  Musíte  to  udělat.

JE  VELMI  TĚŽKÉ  NAUČIT  SE  VĚCI,  KTERÉ  JSOU  OPATRNĚ  NESPRÁVNÉ

Ale  můžete,  a  zjistil  jsem,  že  je  to  pravda,  každý,  kdo  se  skutečně  rozhodne,  že  to  udělá,  není  příliš  mnoho,  co  by  člověk  nezvládl.

Dojde  k  barteru  a  obchodu.  Je  spousta  věcí,  které  se  změní.

BUDE  TO  VELKÉ  ZMĚNY

A  CO  NÁRODNÍ  SUMERENITA?

DK:  Přesně  tak.  Ale  závěr  z  toho,  co  říkám,  je  důvodem,  proč  je  vzdělávání  tak  obtížné,  důvodem,  proč  je  tak  těžké  se  něco  naučit,  je  prostě  to,  že  

to  není  správné!  [s  důrazem]
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Teď,  nikdo...  [smích]  Válka  není  dobrá  k  ničemu,  přesně  jak  říká  píseň!

DK:  Nevím,  co  to  bylo,  je  mi  to  jedno.  Jsem  rád,  že  se  to  povedlo.

DW:  [smích]

Je  to  něco  jako...  Den,  kdy  se  zastavila  Země.  Ten  film  je  výborný.  Jediné,  co  udělal,  bylo,  že  vypnul  elektřinu  asi  na  10  minut  a  všem  to  
podělalo  mysl!

DW:  A  co  národní  suverenita?  Jedna  z  dalších  věcí,  kvůli  kterým  jsou  všichni  tak  paranoidní,  je:  Oh,  Nový  světový  řád,  chtějí  mi  sebrat  zemi  a  
jen  nás  všechny  spojit  do  nějaké  gigantické  chobotnice.

BOŽÍ  ZÁSAH

DW:  Ano!

existuje  věc,  která  se  nazývá  zákon  průměru.
DK:  Myšlenka  války  byla  podpořena.  Lidé  na  mimozemšťany  nevěří,  ale  něco  vám  řeknu  --

DK:  Ne.  To  měli  ti  padouši  na  mysli.  K  tomu  byly  tábory  FEMA  postaveny.  Chystali  se  snížit  populaci  a  všechny  ty  další  šťastné  věci.

DK:  A  to  jsou  takové  věci,  důkazy,  které  budou  ve  velmi  blízké  budoucnosti  snadno  dostupné.  To  není  moc  daleko.

BUDEME  SI  SVĚTOVĚ  VĚDOMÍ

Každý  hráč  ví,  že  pokusit  se  získat  královskou  barvu  ve  hře  s  pěti  kartami  je  mimořádně  obtížné.

PŘIPRAVUJÍ  SE  NA  TO

DK:  Co  se  stane  je,  že  ano,  staneme  se  světově  uvědomělými.

Nemůžete  mít  více  než  v  průměru  10  ze  100  zbraní,  které  nebudou  střílet  současně.  A  přesto  tu  byly  celé  armády  a  skupiny  vojáků,  
které  všechny  selhaly.

DK:  To,  co  se  teď  děje,  je  taktické  umístění.  Chystají  se  to  udělat  -  a  já  doufám,  že  se  to  stane  dříve  než  později.

Přál  bych  si,  aby  to  bylo  minulý  týden,  ale  nejsem  velí.

To  znamená,  že  budete  znát  Číňany,  Japonce,  kohokoli,  s  kým  máte  co  do  činění,  Rusy,  kohokoli.  Budou  si  nás  muset  také  uvědomovat.

Zapojíte  prapor,  zamíříte  na  nepřítele  a  stisknete  spoušť  a  ono  to  zacinká?  To  není  možné.  Omlouvám  se.  Někdo  je  s  něčím  podělaný.

Takže,  víš,  já  vlastně  nevím,  ale  poslouchám  některé  lidi,  kteří  se  těmito  věcmi  zabývají.  Tak  vím,  co  vím.

DW:  Správně.

DW:  Jo,  jsou  okna,  která  už  přišla  a  odešla,  když  zvažovali,  že  by  to  mohli  udělat.

Bude  zde  mnohem  přátelštější  dodržování,  pokud  jde  o  pokusy  o  dosažení  věcí,  než  kdy  předtím…  pro  jeden  prostý  fakt:  suverenitu,  
ano;  válka,  ne.

NEUVÁDĚJÍ  PŘESNÉ  TERMÍNY  Z  NĚKOLIKA  DŮVODŮ
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Takže  vydávají  exekutivní  příkazy  a  dělají  všechny  tyhle  šílené  věci  v  tomhle  posledním  zalapání  po  dechu,  což  je  ironické,  protože  čím  
víc  takových  věcí  dělají,  tím  rychleji  přivodí  svůj  vlastní  zánik.

DK:  Ano.

DK:  Přesně  tak,  protože  to,  co  dělají,  je  utrácení  munice.  Chcete  se  ujistit,  že  vám  nedojdou  náboje,  když  se  na  vás  vrhnou  padouši.

DW:  Kromě  psychologické  výhody  to  nemá  žádnou  taktickou  výhodu.

DW:  Slyšel  jsem,  že  teď  neuvádějí  konkrétní  data,  protože  nechtějí,  aby  se  objevilo  něco  jiného,  co  změní  okno  a  pak  budou  všichni  
zklamaní.

DW:  Správně.

DK:  Ano.  Chtějí  všechny  vyburcovat  a  lidi  pořádně  znervóznit  a  vyděsit  a  to  a  to  a…

DK:  Přesně!

DK:  No,  nejen  to,  ale  padouši  jsou  náchylní  zablokovat  silnici  nebo...

DK:  Když  na  vás  střílejí,  musíte  umět  střílet.  Pokud  ne,  máte  problém!

Střelivo,  musíte  se  podívat  na  střelivo,  které  střílí.

PŘIPOMÍNEJTE,  JAK  BYL  HITLER  PORAŽENÝ

DW:  Samozřejmě.

V  některých  případech  udělali  spoustu  různých  věcí,  ale  v  poslední  době  byla  munice  jednoduše  lisovaná,  dutá  nebo  bez  významu.

DW:  Víte,  když  se  vrátíme  do  vojenské  historie  a  podíváme  se  na  to,  jak  byl  Hitler  poražen,  v  podstatě  byla  jeho  komunikace  
tajně  odposlouchávána.  Tohle  si  neuvědomoval.

DK:  …víš,  když  jedeš  po  silnici,  nahoď  pod  svůj  náklaďák  nášlapnou  minu  nebo  tak  něco.  To  taky  není  legrace.

DW:  Správně.

Winston  Churchill  musel  učinit  hrozné  rozhodnutí  a  dovolit,  aby  byla  jeho  vlastní  rodina  v  Londýně  vybombardována,  protože  věděl,  že  
kdyby  to  prozradil,  nemohli  by  válku  vyhrát.

Vyladili  Hitlerovo  ego  do  takové  míry,  že  ho  přiměli  k  pochodu  na  ruský  Stalingrad  –  v  zimě!  [DK  se  směje]

DK:  A  to  je  velký  rozdíl.  To  je  jako  střílet  do  prázdného.

OPRAVDU  TLAČÍ  OBÁLKU

Poté  byla  použita  politika  sekání  a  vypalování,  aby  jeho  vojáci  nemohli  najít  žádné  domovy  k  drancování,  žádné  lidi,  které  by  mohli  okrást,  ani  

žádné  jídlo,  které  by  mohli  získat…

DW:  Jo,  je  to  psycho-op.

DK:  Přesně!

DW:  Také  opravdu  tlačí  na  obálku.  Snaží  se  utéct,  jak  jen  mohou,  protože  vědí,  že  okno  je  velmi  úzké  na  to,  kolik  času  mají.

DW:  …a  zahynuli  v  zimě…
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Myslím,  že  právě  teď  je  takový  nedostatek  centrálního  velení,  že  nemohou  myslet  dostatečně  dopředu.

DK:  Všechny  vaše  zpravodajské  kanály  pak  budou  moci  skutečně  hlásit  nějaké  zprávy.

Dělají  tato  hloupá  rozhodnutí  ze  strachu  -  a  to  je  to,  co  je  sráží  dolů.

Rychle  vám  dám  příklad.

DW:  …a  zničilo  to  jeho  armádu.

Stávají  se  hloupými,  nedbalými  a  v  titulcích  zpráv  o  tom  vidíte  stále  více  důkazů.

Podívejte  se  na  zprávy  během  dne.  A  řeknu  vám,  když  se  na  to  podíváte  pozorně,  zjistíte,  že  žádné  novinky  nejsou.  Nehlásí  
squat.

Pokaždé,  když  jsme  šli  na  tento  kanál,  ve  dne  nebo  v  noci,  mluvili  o  této  velmi  roztomilé  pohřešované  holčičce,  která  je  
považována  za  mrtvou.

LIDÉ  HLOUPÍ,  KDYŽ  JSOU  NAHNĚVANÍ  A  ZOUFALÍ

DK:  Přesně  tak.

ZPRAVODAJSTVÍ  BUDE  KONEČNĚ  HLÁSIT  SKUTEČNÉ  ZPRÁVY

Důvodem  je,  že  nechtějí,  abyste  věděli,  co  se  ve  skutečnosti  děje.

DW:  A  tak  poučení  z  historie  je,  že  když  jsou  lidé  zoufalí,  když  se  zlobí,  jsou  opravdu  hloupí.

DK:  Teď  chápu,  že  jedním  z  klíčových  bodů,  které  budou  mít,  je  kontrola  nad  všemi  zpravodajskými  médii.

To  je  rozdíl  mezi  nimi  a  námi  a  realita  tohoto  programu  tak,  jak  byl  nastíněn.

Nakonec  to  byl  Hitlerův  narcismus,  jeho  ego,  jeho  pýcha  a  jeho  ješitnost,  co  ho  srazilo  dolů.

Takže  budete  mít  plný  kanál.  Všechna  zpravodajská  média,  včetně  všech  ostatních  kanálů,  budou  po  určitou  dobu  přenášet  
informace.

Plán  je  velmi  jednoduchý  –  a  je  do  puntíku  dodržován.

„CAYLEE  CHANNEL“

Byl  to  on,  kdo  v  zápalu  boje  začal  hloupě  a  dělal  hloupé  pohyby.

Poté  se  vrátí  zpět  k  filmovým  kanálům  a  věcem  této  povahy.

DW:  Pamatuji  si,  že  když  jsem  pracoval  na  svém  hudebním  albu  Wanderer  Awakening,  bydlel  jsem  v  domě  mého  přítele  
Larryho  Seyera  v  Austinu  v  Texasu.

Jak  to  může  generovat  dostatek  zpráv  pro  nasycení  celého  kanálu  –  den  za  dnem?

DW:  Správně.

Na  albu  jsme  pracovali  asi  devět  měsíců.  Je  to  padesát  písní  --  takže  to  trvalo  dlouho.  [Smích]

Nemyslel  jako  šachista.  Nemyslel  pět  tahů  dopředu.

Nebudu  říkat,  který  to  byl,  ale  byl  tam  jeden  kanál,  když  procházel  kanály  v  televizi  a  říkali  jsme  mu  „Caylee  Channel“.
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DW:  Správně.

DW:  To  je  velmi  vzrušující.  Chci  vám  poděkovat  za  to,  že  jste  si  ze  svého  cenného  rozvrhu  udělal  čas  a  dnes  si  s  námi  promluvil.

DK:  Co  se  děje  s  ostatními  zeměmi,  jako  je  Čína  a  Rusko,  které  jsou  hlavními  hráči  na  světové  scéně?

MŮŽETE  POMÁHAT  –  INFORMOVÁNÍM  OSTATNÍCH

Ale  právě  to  se  dělo.  Všechny  mluvící  hlavy  na  tomto  kanálu,  všechno,  o  čem  mluvili  –  Caylee,  Caylee,  Caylee  –  celý  den.  Bylo  to  šílené!

Podle  toho,  co  slyšíte  ve  zprávách,  se  na  žádném  z  těchto  míst  nic  neděje;  jsme  to  jen  my.

DW:  Dejte  nám  prosím  vědět,  až  toto  okno  začne  přicházet,  abychom  mohli  provést  nezbytné  virové  manévry.

MASIVNÍ  CELOSVĚTOVÝ  PANICKÝ  ÚTOK  V  RANNÉ  FÁZI

[DW:  To  se  ve  studiu  stalo  běžným  vtipem.  Normálně  se  na  žádnou  televizi  nedívám,  ale  když  Larry  chtěl,  řekl  jsem:  „Pojďme  se  podívat,  jak  se  má  

Caylee.“]

DW:  Správně.

DK:  Ani  vaše  obvyklé  zprávy  z  Velké  Británie  nepřicházejí  jako  dříve.

Chci,  aby  bylo  jasné,  že  téměř  každý,  kdo  to  poslouchá,  bude  chtít  nějakým  způsobem  pomoci.

TOTÁLNÍ  BLACKOUT  MEZINÁRODNÍCH  ZPRÁV

Začíná  to  být  nevýrazné,  zbytečné  a  vlastně  bez  zpráv,  dobře?

Pokud  nejste  voják  nebo  vysloužilý  voják,  pro  většinu  lidí,  kteří  poslouchají,  nejvíce  pomůže  to,  že  jednoduše  dáte  ostatním  vědět,  že  je  to  
skutečné.

DK:  Pokud  to  chcete  aktualizovat,  navrhoval  bych,  abyste  se  právě  teď  podívali  na  dohodu  s  Nejvyšším  soudem.  Jediná  věc,  o  které  slyšíte,  je  

Obamacare.

Jak  jsem  řekl,  ztratili  schopnost  ovlivňovat  lidi  tak,  jak  by  chtěli.

Toto  není  internetová  konspirační  teorie.  Toto  není  spekulace  Chicken-Little,  nebe-padá .

Toto  je  plán,  který,  jak  jste  řekl,  Drake,  byl  již  v  roce  1979  dokumentem  o  tloušťce  pět  palců.

DW:  Správně.

A  pomocí  různých  prostředků  se  připravují  na  poslední  nebo  poslední  skok.

Dlouho  se  k  tomu  stavěli.  Budou  podniknuty  kroky .  Na  zvrácení  je  příliš  pozdě.

Co  jsem  slyšel,  taktika  se  připravuje.  Takže  každý  může  hledat  pěkný  jasný  slunečný  den  přímo  na  silnici.

Není  to  otázka  jestli;  je  otázka  kdy.

DK:  Co  se  stalo  se  Sýrií?  Co  se  děje  na  Blízkém  východě?

Bude  to  rychlé.  Bude  to  dramatické.  Bude  to  pravděpodobně  nejvýznamnější  okamžik  v  jakékoli  zaznamenané  moderní  historii  lidstva.
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[DW:  Je  také  velmi  důležité  zaměřit  se  na  extrémní  pozitiva,  které  to  vytvoří  -  masivní  prosperitu,  čistou  energii  a  skutečný  mír  -  spíše  než  
otevírat  alarmující  prohlášení  o  zásobování  toaletním  papírem.]

Proto,  když  pravda  začne  vycházet  na  povrch,  je  to  vaše  znamení,  že  už  show  nevedou  –  a  že  se  dějí  pozitivní  změny .

PORUŠENÍ  TAJEMSTVÍ  VYTVÁŘÍ  TRVALOU  POZITIVNÍ  ZMĚNU

Souhlasil  bys  s  tím,  Draku?

DW:  V  jeho  raných  fázích  dojde  k  masivnímu  celosvětovému  záchvatu  paniky;  je  to  nevyhnutelné.

DW:  Přinejmenším,  i  když  tomu  nevěříte,  zůstaňte  stát  a  sledujte,  co  se  stane  –  protože  vám  něco  řeknu.

DK:  Rozhodně!

Lidé  budou  šílet,  protože  mají  hlavy  v  písku;  nechtěli  vidět,  že  se  děje  něco  špatného.

Řekněme,  že  odvíčkujeme  láhev  tajemství.

Řekněme,  že  všichni  tito  lidé,  kteří  byli  krmeni  lží  denně,  nebo  deset  lží  denně  nebo  sto  lží  denně  –  z  každého  rohu,  z  každého  časopisu,  z  
každé  televizní  sítě  –  zjistí,  že  všechny  ty  věci  nejsou  t  pravda.

NEŠLECHNĚTE  SE  –  I  KDYŽ  NOVINKY  BUDE  BALISTICKÁ

Pro  každého,  kdo  to  slyší  –  vy  jste  ti,  kdo  mají  nyní  zodpovědnost.

Jak  v  tu  chvíli,  proboha,  můžete  vrátit  džina  zpět  do  láhve?!

DK:  Něco  k  zapamatování  je  --  neděste  se,  bez  ohledu  na  to,  co  se  děje.

Víte  o  tom  předem.  Máte  zasvěcené  znalosti  o  tom,  co  přijde.

To  je  něco,  co  si  myslím,  že  všichni  ti,  kdo  šíří  strach,  si  neuvědomují.  Jakmile  porušíte  tajemství,  jakmile  zlomíte  zadní  část  leviatana,  nemůžete  
vrátit  džina  zpět  do  láhve.

Jen  si  tam  sedněte,  koukejte  z  okna  a  sledujte,  co  se  děje.

Pravděpodobně  si  nevšimnete  žádného  rozdílu  mezi  jedním  a  druhým  dnem,  kromě  toho,  že  zprávy  budou  pravděpodobně  
balistické…

Je  opravdu  důležité  pomáhat  ostatním  lidem  se  připravit,  aby  věděli,  že  když  k  tomu  dojde,  není  to  všechno  z  jejich  zkázy  a  chmurných  obav.

Korupce  se  už  nikdy  nebude  moci  rozmnožit  –  protože  pravda  je  zbraní,  která  si  podmaňuje  tuto  kabalu.

DW:  Správně.  Přemýšlejte  o  11.  září,  ale  ve  větším  měřítku  –  protože  zprávy  jsou  tu  od  toho,  aby  lidi  vyděsili.

Nechtějí,  aby  pravda  vyšla  najevo.  Doba.

DAVID  BYL  BĚHEM  11.  září  VELMI  KLIDNÝ  –  PŘEDPOKLÁDAL  TO  PŘEDEM

Není  to  převrat.  Není  to  stanné  právo.  Není  to  Nový  světový  řád.  Tito  lidé,  kteří  to  dělají,  statečně  brání  naši  svobodu  –  a  lze  jim  věřit.

DW:  Když  se  mi  stalo  11.  září,  už  jsem  byl  zvyklý,  že  se  v  mém  životě  dějí  velmi  intenzivní  věci.
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Když  si  uvědomí,  co  se  děje,  a  že  tyto  věci,  o  kterých  se  mluvilo  předem,  jako  například  to,  co  děláme  ty  a  já,  se  stanou….

Možná  byste  však  měli  zvážit,  zda  si  několik  z  nich  ponechat,  jednoduše  proto,  aby  vám  mohli  ukázat,  co  udělali  a  jak  to  udělali.

Nikdo  nechce  být  tím  chlápkem  v  Norimberském  procesu,  který  řekl:  [s  německým  přízvukem]  Já  jen  sleduji  ordy  -  a  to  zahrnuje  
média!

Ujišťujeme  se,  že  se  to  nestane  nebo  nemůže  stát  znovu  -  a  můžeme  najít  tu  malou  skříň,  kterou  speciálně  zabudovali  do  domu,  kde  
jsou  krabice  s  deskami.

Byl  jsem  naprosto  v  klidu.

DK:  [smích]  Hodně  médií  se  vymění,  je  to  tak  jednoduché.  Je  to  trochu  příliš  daleko,  abychom  je  udrželi.

Zacházet  s  lidmi  určitým  způsobem  má  mnoho  výhod.

Jel  jsem  domů  -  a  celý  zbytek  noci  jsem  pokračoval  v  psaní  článků  o  tom,  jak  jsem  publikoval  sny,  které  všechny  tyhle  věci  předpovídaly  
s  dostatečným  předstihem.

Takže,  víte:  Omlouvám  se  za  to,  ale  budete  souzeni.

NĚKTERÉ  Z  NICH  DODĚLALY  SKUTEČNĚ  HROZNÉ  VĚCI

MUSÍME  SE  VYHNOUT  GENOCIDNÍMU  MYŠLENÍ

Sny  to  formulovaly  velmi  konkrétními  termíny  –  včetně  letadel,  ekonomického  kolapsu,  všech  druhů  konkrétních  podrobností,  které  jsem  
již  měl  na  svých  webových  stránkách.

DK:  Jedna  z  věcí,  které  zde  chci  říci  je,  že  máte  spoustu  padouchů  –  někteří  z  nich  jsou  horší  než  ostatní  –

DW:  Chci  také  objasnit,  že  Hitlerovy  akce  proti  Židům  lidé  považovali  za  oprávněné,  protože  Židé  byli  obviňováni  ze  všeho,  co  bylo  špatné.

[DW:  Také  jsem  měl  nyní  desítky  a  desítky  snů  o  tomto  hrozícím  hromadném  zatýkání,  které  mě  vyzývaly,  abych  se  zapojil,  a  říkal,  že  je  to  
velmi  pozitivní  krok,  který  nás  osvobodí  od  finanční  tyranie.]

někteří  udělali  věci,  které  by  lidské  bytosti  dělat  vůbec  neměly ,  dobře?

DK:  Přesně  tak.

DW:  V  mnoha  případech  to,  co  máte  co  do  činění,  když  mluvíte  o  Iluminátech  –  ve  skutečnosti  –  je  rozsáhlá,  mnohonárodnostní  tajná  
kombinace  obrovského  množství  různých  korporátních  entit,  vojenských  entit,  vládních  entit,  všeho.

MÉDIA  BYLA  „JEN  NÁSLEDUJÍCÍ  ROZKAZY“

Úroveň  toho,  co  udělali,  je  způsob,  jakým  bych  navrhl,  jak  budou  posuzováni.

DK:  Mm  hm.

Bude  na  nás,  abychom  přesně  zjistili,  jak  ošklivě  se  s  těmi  chlapy  chceme  chovat.

DW:  A  existuje  mnoho,  mnoho  úrovní  této  hierarchie  lidí,  kteří  by  byli  zabiti ,  kdyby  se  pokusili  dostat  ven.

DK:  Média  se  vás  snaží  přimět  si  myslet,  že  jste  v  nebezpečí;  že  máš  strach,  že  se  děje  nějaká  hrozba.

Podle  mého  názoru  je  pravděpodobně  největší  parodie  ze  všech  na  celé  této  situaci,  že  všichni  tito  lidé  na  internetu,  kteří  se  zabývají  
konspiračními  záležitostmi,  si  myslí,  že  každý,  kdo  si  může  dát  tuto  nálepku,  je  stejně  vinen  –  a  stejně  zlý.
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DK:  Uvedu  skutečně  jednoduchou  ilustraci,  nad  kterou  by  se  měl  každý  zamyslet.  Jsem  si  jistý,  že  každý  slyšel  o  IRS.  Jsem  si  jistý,  že  každý  

slyšel  o  masivním  procesu  vedení  záznamů,  který  probíhá.

Je  to  tak  jednoduché.

DW:  Jasně.

A  v  Německu  [smích]  byla  celá  parta  lidí  navlečena  a  ponechána  ve  veřejných  parcích,  navlečená  na  stromech.

Ve  skutečnosti,  jak  řekl  whistleblower  jménem  Svali  z  pohledu  Iluminátů,  většina  těchto  lidí  v  tom  nechce  být.

DK:  Teď  někdo,  kdo  stanoví  precedens:  Pojďme  tomu  chlapovi  vzít  dům  jen  proto,  že  můžeme  -  s  tím  krocanem  je  třeba  jednat  dost  tvrdě.

To  neobhajuji.

Nenávidí,  co  se  děje.  Nenávidí  dělat  svou  práci.  Udělali  by  cokoliv ,  aby  se  dostali  ven.  Ale  vědí,  že  by  byli  zabiti  a  mučeni  –  a  nechali  by  zabít  a  

mučit  každého,  koho  milují  –  kdyby  to  udělali.

A  teď  ten  chlap,  který  pro  něj  pracuje  -  úředník,  osoba,  která  podává  záznamy,  osoba,  která  odpovídá  na  telefon  -
mohli  vědět,  jak  věci  fungují,  natolik  dobře,  že  můžeme  rychleji  rozptýlit  nepořádek,  který  vznikl,  a  zároveň  osvobodit  své  činy.

NĚKDY  SE  MUSÍTE  BRÁNIT

Raději  věřte,  že  se  najde  spousta  lidí,  kteří  jsou  stateční  vlastenci  –  kteří  si  zaslouží  amnestii  a  šanci  dosvědčit,  co  se  stalo  –  výměnou  za  určitou  

míru  shovívavosti.

Chci  říct,  musíš  jíst,  takže  musíš  mít  práci.

DK:  Nemám  rád  násilí,  nikdy  jsem  ho  neměl.  Ale  nejsem  nad  to  zmáčknout  spoušť  na  někom,  když  potřebuji,  abych  ochránil  sebe  
nebo  svou  ženu.

Pak  mohou  pomoci  zjistit,  kdo  jsou  skutečné  problémy  –  a  dostat  šanci  na  reformu.

A  jediná  práce,  kterou  můžu  dostat,  je  ta  na  IRS,  i  když  jsem  získal  titul  --  ale  aspoň  můžu  jíst  a  uživit  rodinu,  takže  budu  úředníkem.  A  co  budu  dělat,  

nakonec  skončím  jako  starší  spisovný  referent.

Nemusím  mít  nutně  pocit,  že  je  dobrý  nápad  jít  do,  řekněme,  JP  Morgana/Chase  a  jít  za  nimi  s  nabitými  zbraněmi  –  protože  nějaký  idiot  je  náchylný  

stisknout  spoušť,  i  když  náhodou,  a  udělat  něco…  a  způsobit  něco,  co  nechtějí,  aby  se  stalo.

Musíte  převzít  odpovědnost  a  postoj,  že:  No,  už  je  máme,  můžeme  se  později  rozhodnout,  jestli  je  třeba  zastřelit,  pověsit,  nebo  co  se  s  nimi  

stane.

Myslím,  že  je  pro  nás  fatální  chybou  přijmout  genocidní  myšlení  a  plácnout  na  lidi  slovo  Ilumináti  a  myslet  si,  že  to  znamená,  že  by  měli  být  

usmrceni  –  stejně  jako  Němci  někomu  plácli  slovo  Židé  a  usmrtili  je.

Jediné,  co  dělá,  je  odkládání  papírů  do  šuplíku?  Nemůžu  říct,  že  je  to  ta  zlá  matka,  která  vyšla  ven  a  zabavila  domy  nebo  uvalila  daňové  zástavy  na  
něčí  cokoliv.  To  byl  šéf  -  to  jsou  lidé,  po  kterých  jdeme.

A  spousta  z  nich  se  také  otočí;  protože  nechtějí…  nechtějí  nést  tíhu  toho,  že  jsou  navlečeni  na  stromě.

AGENCI  IRS  MOHLI  POMOCI  Uklidit  nepořádek
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Tato  osoba  bude  buď  sama  popravena,  nebo  trvale  odložena.  Nezáleží  na  tom,  zda  je  to  muž  nebo  žena.  Budou  tak  drženi,  dokud  nezemřou  
nebo  nebudou  popraveni  za  zločiny  nebo  cokoli  jiného.

DW:  Ale  po  všem,  co  bylo  řečeno,  si  myslím,  že  je  opravdu  důležité,  abychom  to  neurychlili  a  nezačali  si  vytvářet  domněnky.

MNOHO  LIDÍ  BUDE  ŽÁDAT  TREST  SMRTI

Myslím  si,  že  lidé  mají  právo  na  soud  před  porotou.

Některé  z  nich,  řeknu  právě  teď,  i  když  neobhajuji  násilí,  jsou  některé  z  nich,  které  je  třeba  rozsekat  na  malé  kousky,  než  budou  
popraveny!

DW:  Myslím,  že  pokud  se  vrátíte  k  tomu  sumerskému  obecnému  právu,  o  kterém  jste  se  zmiňovali  dříve,  je  to  v  podstatě  
něco,  o  čem  bych  tvrdil,  že  je  ve  skutečnosti  univerzálním  principem.

Myslím,  že  udělat  spoustu  střelby  na  začátku  je  hrozná  chyba.

DW:  [nervózní  smích]

Pokud  někdo  způsobil  obrovskou,  obrovskou  škodu  druhým  –  a  to  zahrnuje  mučení  lidí,  zabíjení  lidí  ve  velkém  počtu,  dělá  to  se  sadistickou  
radostí  a  s  lidmi,  kteří  jsou  nevinní  –  pak  máme  jako  společnost  právo  vydat  trest  smrti.

A  tím  je,  že  neubližujeme  druhým  lidem.

Nedělá  nás  o  nic  lepšími  než  lidé,  které  se  snažíme  nahradit.

DK:  Myslím  to  vážně.  Vím,  že  máte  schopnost  podívat  se  někomu  do  očí  a  získat  přiměřený  pocit  ze  stavu  duše  nebo  ducha  toho  člověka.

Nyní  se  mnou  v  tom  někteří  lidé  nebudou  souhlasit  -  a  říkají,  že  trest  smrti  by  neměl  být  nikdy,  nikdy,  nikdy  vykonán.

Myslím  si,  že  tito  lidé  mají  právo  se  bránit,  jak  stanoví  náš  zákon.

Díval  jsem  se  některým  lidem  do  očí  -  jsou  prázdné,  je  tam  tma  a  oni  se  na  tebe  dívají,  jako  bys  byl  na  jídelním  lístku!

Jinak  bude  těžké  polemizovat  s  počtem  lidí,  kteří  budou  naštvaní  –  a  kteří  budou  chtít,  aby  nastala  určitá  míra  spravedlnosti.

DK:  S  tím  souhlasím.  Ale  jak  jsem  řekl,  neobhajuji  mučení  a  nemám  rád  násilí,  ale  někteří  lidé  potřebují  být  popraveni.

DW:  Správně.

DW:  Správně.

[DW:  Někteří  lidé  se  silně  urazili,  když  jsem  to  řekl.  Jsem  přesvědčen,  že  trest  smrti  by  měl  být  používán  pouze  za  extrémních  okolností,  
pokud  vůbec  -  a  absolutně  neschvaluji  jakoukoli  formu  mučení.]

DK:  Tak  to  prostě  je.

LIDÉ  MAJÍ  PRÁVO  NA  SOUHLED  POROTY

DW:  Když  se  podíváte  například  na  Jihoafrický  výbor  pro  pravdu  a  usmíření,  něco  z  toho  se  skutečně  stalo,  ale  stalo  se  to  v  souvislosti  s  
veřejnými  slyšeními.

DK:  Já  osobně  se  s  tím  nehodlám  smířit  –  tečka.
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Je  to  hlavní  téma  článku,  který  právě  píšu.  Těchto  typů  událostí,  o  kterých  vím,  se  stalo  za  posledních  pár  měsíců  více  než  čtyřicet.

Neuvědomili  bychom  si  přesně,  jak  prorocké  to  bylo,  dokud  se  tyto  okamžiky  nezačaly  skutečně  odehrávat.  Ten  film  byl  dokument;  
nebyla  to  fikce!

Mnohé  z  nich  podrobně  popíšu  ve  svém  článku  nazvaném  BOŽSKÝ  ZÁSAH,  který  je  na  divinecosmos.com.

DK:  [smích]

DK:  Ano.

[ http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1035-divineintervention1 ]

DW:  [smích]

DW:  Správně.

To  jsou  šílené  akce.

A  z  toho,  co  jsem  slyšel,  a  zjevně  teď  slyšíte  to  samé,  všichni  v  Pentagonu,  dobří  i  špatní,  si  uvědomují ,  že  se  to  dělá.

SKANDÁL  ÍRÁNSKÉHO  DRONU  JE  VĚTŠÍ,  NEŽ  SI  VĚTŠINA  LIDÍ  MYSLÍ

DK:  Myslím,  že  jsme  to  do  značné  míry  probrali.  Nevím,  co  bych  k  tomu  dodal.

Vědí,  že  tyto  akce  nevyčleňují  žádný  národ  –  ve  skutečnosti  jdou  proti  komukoli ,  kdo  se  dopouští  agrese.

DW:  Vychází  řada  velmi  přesvědčivých  důkazů.  Jedním  je  skandál  s  íránským  dronem,  ve  kterém  náš  nejlepší  dron  RQ-170  Sentinel  letěl  
nad  Íránem.

DW:  Mám  pocit,  že  jsme  odvedli  skvělou  práci.

„DEN,  KDY  STÁLA  ZEMĚ“  BYL  DOKUMENT

Nějak  nad  tím  získali  kontrolu  a  přistáli.

A  přistál  to  neporušené;  zveřejnili  jeho  obrázky  na  internetu  a  každý  to  vidí.

POJĎME  SI  NĚCO  VÍCE  O  BOŽSKÉM  ZÁSAHU,  KTERÝ  NYNÍ  PROBÍHÁ

DW:  Máte  naprostou  pravdu  o  tom ,  že  se  Den  zastavila  Země  jako  vynikající  srovnávací  bod.

Věc  se  má  tak,  že  si  lidé  možná  neuvědomují,  že  dron  RQ-170  Sentinel  používá  komunikační  systém,  který  je  pětinásobně  zašifrován  a  
byl  považován  za  zcela  nemožný ,  aby  byl  hacknut.

Je  to  učení,  které  se  zdá  být  něco  jako  časová  schránka  pravdy.

Je  to  nejpokročilejší  komunikační  systém  v  jakémkoli  z  utajovaných  aktiv,  které  máme,  včetně  všech  věcí,  které  pocházejí  z  Oblasti  51,  
Lockheed  Skunk  Works.

DW:  Jediná  další  věc,  kterou  bych  dodal,  je  jen  potvrdit  to,  co  jste  řekl  o  této  bizarní  situaci,  která  se  děje  se  zbraněmi  zaseknutými  
na  bojišti.  Je  to  docela  velký  problém.

Nic  z  toho,  co  máme  v  komunitě  Black  Ops,  nemá  komunikační  systém  a  naváděcí  systém  pokročilejší  než  to,  co  bylo  na  RQ-170.
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DK:  Jsou  velmi  drahé!

DK:  [smích]  Slyšel  jsem  popis,  který  mi  přišel  docela  vtipný,  ale  sedí.

DW:  [smích]  Chci,  aby  se  lidé  zastavili  a  přemýšleli  o  tom  -  a  uvědomili  si,  že  je  to  zatím  pravděpodobně  nejsledovanější  z  těchto  událostí,  
kde  si  o  tom  můžete  všechno  přečíst  na  internetu  a  vidět  něco,  co  se  skutečně  stalo.

Pokud  tomu  dobře  rozumím,  tito  chlápci  byli  popsáni  jako:  „stromy  objímající  hippies  z  vesmíru“  měli  „primární  směrnici  o  nevměšování  
se  –  a  co  děláte,  že  mě  přemístíte  do  země  ga  ga?“  To  je  citát  od  někoho  ohledně  bezpečnosti!

Proto  skutečnost,  že  by  to  mohlo  být  překonáno  a  uzemněno,  znamená,  že  nic  v  našem  držení,  nic  v  našem  arzenálu,  není  potenciálně  
přemožené.

Velmi  tajný  kus  technologie  byl  sestřelen  z  důvodů,  které  by  se  nikdy  neměly  stát!

Pokud  o  nás  chce  někdo  vědět  co  nejvíce  a  chce  slyšet  nahrávky  --

DW:  Od  zasvěcených  jsem  slyšel,  že  existují  řízené  střely,  které  nevystřelí.  Existují  bomby  na  rozbití  bunkrů,  které  nevybuchnou.  Jsou  tanky,  
které  nejdou  nastartovat!

To  je  jedna  z  mnoha  věcí,  na  které  se  nyní  můžete  podívat  v  mainstreamových  médiích.

CHRÁNI  NÁS  BOŽSKÝM  ZÁSAHEM

http://www.freedomreigns.us/Home_Page.php  --  to  je  vše,  co  musím  říct!

VLÁDA  USA  ŽÁDALA  O  VRÁCENÍ  DRONU

DK:  [smích]

ROZDĚLEJME  TENTO  ROZHOVOR

DW:  Můžete  vidět,  kdy  to  vyšlo,  a  ve  skutečnosti  americká  vláda  v  úžasném  aktu  pokory  docela  prosila  Írán,  aby  to  vrátil!

DW:  A  jde  to  dál  a  dál  a  dál.  Je  to  neuvěřitelné,  rozsah  toho,  co  se  děje.

DW:  Skvělé.  Drake,  děkuji  a  povzbuzuji  všechny ...  v  tomto  případě  se  nestarejme  o  autorská  práva;  pojďme  to  distribuovat.

Můžete  to  znovu  zveřejnit,  můžete  to  dát  na  internet  a  dát  to  pod  svým  vlastním  jménem,  rozdělit  to  na  tisíc  různých  desetiminutových  
sekcí  –  cokoli  chcete.

DK:  [smích]  Nemůžu  je  vinit!

To  mě  vede  k  přesvědčení,  že  ve  skutečnosti  máme  co  do  činění  se  společnou  operací,  ve  které  se  kluci  z  topside,  jak  jim  někteří  rádi  
říkají,  zatraceně  ujišťují,  že  tento  plán,  o  kterém  teď  mluvíte,  uspěje.

Musíme  se  dostat  ke  slovu.  Nikdo  se  na  tom  nesnaží  profitovat,  tak  to  jen  šiřte  dál.

“HIPPI  Z  VESMÍRU  OBJÍMAJÍCÍ  STROMY”

[DW:  Jak  bylo  uvedeno  na  začátku,  možná  budeme  muset  aktualizovat  tento  příspěvek,  protože  události  pokračují.  Můžete  
tedy  zveřejňovat  cokoli  až  do  velmi  dlouhých  úryvků,  ale  prosím,  propojte  své  čtenáře  zpět  na  plnou,  kompletní  původní  
verzi  zde,  aby  jim  nic  neuniklo.]

DW:  Je  neuvěřitelné,  že  vlastně  uznali,  že  to  bylo  skutečné,  uznali,  že  to  bylo  vzato  a  řekli:  Mohl  byste  to  prosím  vrátit?!  [DW  se  směje]
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ČESKEJTE  VÍCE

Tento  rozhovor  je  podmnožinou  většího  množství  dat,  která  budou  následovat  ve  finální  verzi  BOŽSKÉ  INTERVENCE.

A  vaše  role,  když  to  posloucháte,  bude  pomáhat  lidem  uklidnit  se,  vzdělávat  je,  aby  se  nezbláznili  –  a  to  se  může  stát  tak  spořádaným  
způsobem,  jak  je  to  jen  možné.

Bylo  to  zřejmé  nastavení,  takže  jakmile  jsme  byli  čtenáři  upozorněni,  vytáhl  jsem  obrázek  z  tohoto  článku.]

Mnoho  odpůrců  bude  překvapeno,  jakmile  dostanu  plnou  verzi.

KONFERENČNÍ  ZÁJEZDY  V  EVROPĚ  A  AUSTRÁLII /  NOVÉM  ZÉLANDU

DK:  Dobře,  Davide,  oceňuji,  že  mě  máš  na  sobě.

Bez  vaší  podpory  bychom  to  nedokázali  –  a  já  si  vaší  pomoci  velmi  vážím.  Vzhledem  k  tomu,  že  jsme  na  to  měli  spoustu  otázek,  ano  --  v  
květnu  absolvuji  evropské  turné  a  začátkem  června  turné  po  Austrálii  a  Novém  Zélandu.

Svoboda  je  na  dosah  ruky.  Lidé  si  berou  moc  zpět.  Toto  je  velmi  vzrušující  čas  být  naživu  na  Zemi!

Následující  víkend  se  také  uskuteční  dvě  akce  v  holandském  Amsterdamu,  které  se  chystají  být  online  za  den  nebo  dva.  Ještě  musím  
napsat  popisy  toho,  o  čem  budu  mluvit!

Součástí  evropského  turné  je  i  megakonference  ve  francouzském  Toulouse  s  Neale  Donaldem  Walschem  a  mnoha  dalšími.

DW:  Děkuji,  Drake,  bylo  mi  potěšením.  A  všem  tam  venku  vám  Bůh  žehnej  a  pokračujte  v  dobré  práci!  Díky  moc.

[POZNÁMKA:  Nedůvěryhodný,  neprokázaný  zdroj  spojený  s  „bílými  klobouky“  nám  poslal  fotografii,  která  má  být  „uniklým“  obrazem  
nové  americké  měny.  Ukázalo  se,  že  to  byly  peníze  z  19.  století,  kdy  se  ještě  tiskly  americké  pokladniční  poukázky.

Přepis  uděláme,  jakmile  to  bude  možné,  a  dáme  o  tom  lidem  vědět  –  protože  až  se  to  stane,  bude  to  nejvýznamnější  událost  v  historii.
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Jsme  všichni  velmi  vděční  za  vaši  podporu!  Velmi  si  také  vážíme  práce  všech  našich  dobrovolníků.

Rychlejším  trikem  je  jednoduše  znovu  zvýraznit  text  vašeho  odkazu  poté,  co  jste  jej  již  vložili  na  místo.  Poté  nad  oknem  komentářů  uvidíte  tlačítko,  

které  je  modrým  kolečkem.  Stiskněte  toto  tlačítko  a  kolem  toho,  co  jste  zvýraznili,  napíše  text  [url].

Bez  našich  přepisovacích  a  moderátorských  týmů  by  nic  z  toho  nebylo  možné  –  takže  vám  děkuji!

Bohužel  každý,  kdo  to  neudělá,  bude  mít  nefunkční  odkazy.  Je  to  jediný  způsob,  jak  můžeme  držet  krok  s  množstvím  komentářů,  které  nyní  přicházejí.

Turné  mezi  Austrálií  a  Novým  Zélandem  bude  obsahovat  pět  různých  akcí  v  pěti  velkých  městech  –  žádné  dvě  nejsou  přesně  stejné,  protože  moje  

přednášky  jsou  improvizované  kolem  mých  snímků  a  mezi  každou  akcí  dělám  změny.

POSLEDNÍ  POZNÁMKA  K  KOMENTÁŘŮM...

NEPIŠTE  PROSÍM  ZÁBĚŽNÉ  ODSTAVCE

Včasné  slevové  ceny  jsou  k  dispozici,  pokud  si  vstupenky  uzamknete  do  15.  dubna.  VIP  vstupenky  zahrnují  after  party  akci,  kde  se  se  všemi  

osobně  potkám.  Tyto  konference  připravuje  Veritas  Magazine.

Nyní  máme  plně  rozvinutou  krizi  moderování.  Vaše  připomínky  přicházejí  tak  rychle,  že  nemáme  odpovídající  personální  podporu,  abychom  je  

mohli  ručně  zpracovat.

Chci  tím  říct,  že  drtivá  většina  lidí  neoznačuje  své  odkazy.  Bez  těchto  značek  jsou  to  mrtvé  odkazy,  pokud  je  naši  zaměstnanci  neopraví  ručně.  

Bohužel  neexistuje  žádná  kybernetická  zkratka,  kterou  jsme  pro  to  v  našem  systému  našli.

Také  prosím  rozdělte  své  odstavce,  aby  neběžely  dál  a  dál,  větu  po  větě,  bez  mezer.

Samozřejmě,  jak  se  události  vyvíjejí  v  reálném  čase,  budou  do  těchto  rozhovorů  zapracovány.

Musíte  zadat  [url]  před  začátkem  odkazu  a  [/url]  po  jeho  konci,  jako  je  tento,  jinak  váš  odkaz  NEBUDE

Tyto  konference  jsou  kratší,  a  proto  jsou  cenově  dostupnější  než  naše  16hodinové  celovíkendové  akce,  které  jsou  naším  hlavním  záchranným  

lankem,  které  nám  umožňuje  v  tom  pokračovat.

PRÁCE:

Čekají  nás  další  tři  16hodinové  akce  CONVERGENCE  –  včetně  New  Yorku  v  červnu,  Chicaga  v  červenci  a  Vancouveru  v  srpnu.  Jsou  dostatečně  

malé,  aby  se  se  mnou  na  konci  všichni  mohli  setkat  -  a  úroveň  spokojenosti  je  velmi  vysoká.

[url]  http://www.yourlink.com  [/url]

Pamatujte,  že  druhý  „tag“  musí  mít  lomítko  před  písmeny  „url“,  aby  správně  fungoval.

Komentáře  o  "účtování  peněz  za  akce"  nebudou  zveřejněny.  Každá  akce  stojí  šest  až  devět  tisíc  dolarů  a  zisky  poskytují  kritickou  finanční  
podporu  pro  pět  různých  zaměstnanců.
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Mějte  prosím  na  paměti,  že  pokud  chcete,  aby  byl  váš  text  čitelný,  bez  únavy  očí,  musíte  stisknout  ENTER  --  dvakrát  --

Děkujeme  za  vaši  podporu!

za  každou  druhou  nebo  třetí  větou.  Všimněte  si,  jak  je  zde  vše  naformátováno.  Toto  je  nyní  webový  standard  pro  
veškerou  profesionální  žurnalistiku.

Nyní  na  to  nemáme  čas,  takže  nezapomeňte,  aby  byly  vaše  komentáře  čitelné.  Stiskněte  dvakrát  ENTER  po  každé  větě  
nebo  dvou  a  budete  zlatí.  Jediným  úderem  do  něj  nevznikne  mezera  mezi  jednotlivými  větnými  skupinami.

Naši  moderátoři  to  pro  lidi  dělali  ručně,  ručně,  protože  přicházelo  tolik  gargantuovských  odstavců  a  ty  komentáře  
zůstaly  nepřečtené.
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Pokud  sledujete  tento  a  některé  další  webové  stránky,  pak  jste  již  slyšeli  svědectví  očitých  svědků  naznačující,  že  tisíce  spiklenců  ve  financích,  médiích,  obraně,  armádě,  

korporacích  a  vládě  mají  být  zatčeni.

přes.

Hromadné  rezignace  generálních  ředitelů  po  celém  světě  –  jichž  je  nyní  jen  za  posledních  několik  měsíců  více  než  450  –  jsou  
hmatatelným  znamením,  že  se  v  komunitě  zasvěcených  osob  očekává  velká  událost.

Další  významný  milník  pro  hromadné  zatýkání  kabaly  nyní  nastal.  Na  všech  dvanáct  bank  Federálního  rezervního  systému  byla  nyní  podána  zástavní  práva.  Byl  

také  podán  příkaz  k  zastavení  a  zastavení  –  aby  se  zabránilo  dalšímu  krádeži  světového  bohatství.

Znovu  si  ujasněme,  že  toto  NENÍ  převrat,  NE  stanné  právo  a  NE  převzetí  vlády  v  žádném

JIŽ  BYLO  PŘEVZATÉ

způsob.

PŘEDHRADA  HROMADNÉHO  ZATÍŽENÍ

Náš  finanční  systém,  mediální  komplex,  obranný  průmysl,  korporátní  svět  a  vláda  již  byla  převzata

HLAVNÍ  UDÁLOST:  Zástavní  práva  podána  na  všech  12  federálních
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PLÁN  VYŽADUJE  VŮLI  LIDÍ

Znovu  opakuji,  že  masové  zatýkání  vytvoří  situaci,  ze  které  není  pro  Cabal  cesty  zpět.

Zdá  se,  že  plán  hromadného  zatýkání  se  vyvíjel  od  60.  let,  jak  odhalil  můj  rozhovor  s  novým  zasvěcencem  jménem  Drake.

Jakmile  bude  pravda  odhalena,  nebudou  zde  žádné  další  hradby  tajemství,  za  které  by  se  mohli  skrývat.

Není  to  řízeno  pro  lidi  a  lidmi.  Systematicky  s  ním  manipulovala  tajná,  okultní  Kabala.

„Dobrí  hoši“  v  Pentagonu  požádali  Drakea,  aby  poskytl  veřejný  hlas  pro  plán,  který  až  do  té  doby  téměř  celý  odhaloval  Benjamin  Fulford,  
od  roku  2007,  a  já  od  listopadu  2011  –  když  jsem  byl  osobně  informován  na  to.

Každý  skutečný  fakt,  který  jste  kdy  četl  na  internetu  o  tomto  problému,  se  rychle  stane  všeobecně  známým.

Nemůžeme  sedět  a  čekat  na  jejich  další  pokus  vyvolat  masový  chaos  a  destrukci  a  říkat  „nechme  všechno  tak,  jak  to  je“,  jednoduše  
proto,  že  tato  skupina  byla  tak  obezřetná  při  odhalování  svých  skutečných  záměrů.

Tento  plán  vyžaduje  vůli  lidí  uspět.  V  opačném  případě  naši  příznivci  v  rámci  armády  a  soudního  systému  nemají  právní  precedens  k  
provádění  takových  akcí.

Po  mnoha  letech  je  nyní  veřejné  pobouření  natolik  velké,  že  vůle  lidu  je  k  těmto  krokům  více  než  dostatečná.  Složky  v  našem  civilním  i  
vojenském  sektoru  už  toho  mají  dost  –  a  zajímají  se.

„Křivka  učení“  je  strmá,  ale  o  tom  bude  každý  mluvit.

Tento  systém  ohrožuje  blaho  všech  na  Zemi.  Ve  svém  plánu  zajistit  globální  kontrolu  se  opakovaně  pokoušeli  způsobit  masové  
oběti  –  řadou  různých  prostředků  –  a  výrazně  snížit  populaci.

Američtí  maršálové  z  ministerstva  spravedlnosti  a  míroví  důstojníci  provedou  zatčení  s  pomocí  vojenského  personálu  -  v  případě  
jakýchkoli  nepředvídaných  nepokojů.

Pravidla  logiky  jsou  v  takovém  případě  absolutní.  Úplné  zveřejnění  této  skupiny  zaručuje,  že  žádné  takové  jednání  již  nebude  veřejností  
tolerováno.  Je  to  tečka  Game  Over  pro  kabalu.

Mnohé,  ne-li  většina  těchto  snah  byla  zmařena.  Mnoho  z  toho  je  díky  vůli  lidu;  velcí  hrdinové,  kteří  zaujmou  postoj.  To  zahrnuje  
bezpočet  stovek  milionů  lidí,  kteří  se  ze  všech  sil  snaží  šířit  informace  –  a  informovat  ostatní.

Tím,  že  napomáhá  legální  civilní  operaci  tímto  způsobem,  vojenský  personál  dodržuje  svou  přísahu  začlenění  -

Proto  jsou  teď  tak  vyděšení.

Ukazuje  to  spousta  titulků  –  například  Muppetgate,  veřejný  rozvod  JP  Morgana  a  Vatikánu,  hromadné  rezignace  více  než  450  
generálních  ředitelů  a  vydávání  směšných  a  tyranských  výkonných  příkazů.

V  poslední  době  se  zdá,  že  došlo  k  Božímu  zásahu,  protože  chybí  lepší  termín  –  což  naprosto  ničí  schopnost  Kabaly  způsobovat  další  
škody  na  masové  úrovni.

-  chránit  a  bránit  ústavu  USA  proti  všem  nepřátelům,  zahraničním  i  domácím.

TOTO  BUDE  PRO  KABALU  BOD  NENÍ  NÁVRATU

To  v  žádném  případě  nesnižuje  ani  neeliminuje  naši  potřebu  jednat.  Prozatím  se  soustředíme  na  praktické,  hmatatelné,  
základní  kroky,  které  musíme  podniknout,  abychom  osvobodili  naši  planetu  od  finanční  tyranie  –  za  těchto  velmi  
příhodných  okolností.
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Ano,  bude  to  šokující.  Velmi  šokující.  To  bude  také  nepopiratelné.  Tyto  důkazy  byly  pečlivě  shromažďovány  od  11.  září  a  destilovány  
až  do  jejich  nejmocnějších  základních  prvků.

Prvních  pět  dní  poté,  co  dojde  k  zatčení,  bude  mít  každá  televizní  stanice  od  stěny  ke  zdi  pokrytí  informacemi,  které  ve  srovnání  s  našimi  
nejlepšími  civilními  vyšetřováními  blednou  –  a  nezanechávají  žádné  pochybnosti.

Existuje  tolik  důkazů,  že  jakýkoli  pokus  o  jeho  "odhalení"  nebo  tvrzení,  že  je  dílem  CG  animace  a  tak  dále,  se  zcela  rozpadne.

Spousta  dokumentárních  filmů  v  hodnotě  DVD  –  některé  namluvené  okamžitě  rozpoznatelnými  veřejnými  osobnostmi  –  se  budou  vysílat,  
odhalovat  pravdu,  s  co  největší  citlivostí  –  a  zároveň  nebudou  mít  žádné  údery.

Nemůže  a  nebude  to  pouze  „očištění  středního  managementu“.  Horní  úrovně  budou  jasně  vystaveny.

Veškerá  mezinárodní  letecká  doprava  a  všechny  vnitrostátní  hranice  budou  uzavřeny,  aby  se  zabránilo  spiklenci  v  útěku.  Ti,  kteří  se  již  
mezinárodně  skrývali,  budou  nalezeni  a  postaveni  před  soud.

Bylo  mi  řečeno,  že  nejvíce  znepokojující  obsah  nebude  zpřístupněn  nezletilým.  Každý  si  jej  bude  moci  prohlédnout,  ale  bude  to  
muset  udělat  pod  dohledem,  například  přes  Skype.

Životy  těchto  lidí  už  nikdy  nebudou  stejné.  Nikdo  nebude  tolerovat  pokračování  jejich  plánů.

DOCHÁZÍ  K  NĚKTERÝM  PŘERUŠENÍM  –  STEJNĚ  K  LAVINĚ  PRAVDY

Nedojde  k  hromadnému  výpadku  proudu,  pokud  se  o  to  nepokusí  negativní  skupiny.  Kontrolky  zůstanou  svítit  a  během  tohoto  
procesu  by  měli  být  všichni  v  pořádku.

Bude  však  uvolněno  dostatek  informací,  aby  si  lidé  uvědomili  přesnou  povahu  tohoto  znepokojivého  obsahu.

NEUVĚŘITELNÉ  MNOŽSTVÍ  ZKRAZUJÍCÍCH  DŮKAZŮ

Během  počátečního  třídenního  období  může  dojít  k  místním  přerušením  internetových  služeb  a  mezinárodních  telefonních  hovorů.

VELKÁ  ILUZE  JE  PORUŠENÁ

Zejména  od  11.  září  bylo  v  tichosti  shromážděno  neuvěřitelné  množství  usvědčujících  důkazů  –  vše  pro  použití  v  tomto  jediném  okamžiku  
Pravdy.

Je  to  nutné,  abychom  se  vyhnuli  bilionům  dolarů  odlétajících  z  ekonomiky  a  zhroucení  národa  –  jak  tomu  začalo  při  krachu  v  roce  2008.

Jakmile  jsou  tyto  informace  zveřejněny,  musí  nastat  proces  hromadného  truchlení,  podobný  náhlé  smrti  přítele  nebo  milovaného  člověka.

Tento  týden  zemřel  můj  dobrý  kamarád.  Volali  mi  ve  středu.  Od  té  doby  jsem  v  šoku.  Mnohokrát  jsem  se  rozbil.  Dnes  (v  pátek)  byla  
napsána  většina  tohoto  článku.

Tyto  důkazy  zahrnují  rozsáhlé  video  důkazy  o  tom,  jak  mluví,  co  dělají  a  co  plánují  –  na  bezpočtu,  údajně  bezpečných  místech.

Pokud  by  toto  masivní  krvácení  nebylo  v  roce  2008  rychle  zastaveno,  ekonomika  by  mohla  být  zničena  bez  naděje  na  nápravu.

Čtyři  dny  před  svou  smrtí  mi  do  poštovní  schránky  vložil  balíček  s  informacemi  o  dvou  DVD  --

Jakékoli  výpadky  těchto  kritických  služeb  budou  znovu  zapnuty  co  nejdříve  –  nejpozději  do  tří  dnů.

informace,  o  kterých  v  tomto  vyšetřování  diskutujeme.

Bohemian  Grove  je  pouze  jednou  z  mnoha  lokalit,  které  byly  důkladně  kompromitovány  skrytým  sledováním.

575

Machine Translated by Google



Mnoho  velkých  iluzí  –  ve  kterých  jsme  jako  děti  chtěli,  aby  nás  naši  „rodiče“  milovali,  chránili  a  podporovali  –  se  zhroutí.

Tito  svědci  mohli  být  předvoláni  a  pod  přísahou  vypovídat  o  svých  zkušenostech.  Zvuková  dokumentace  našich  relací  byla  zachována  
téměř  ve  všech  případech  -  a  mohla  být  vydána,  pokud  bylo  získáno  svolení  klienta.

V  některých  ohledech  to  bude,  jako  by  všichni  najednou  zvraceli  -  a  to  může  být  v  určitých  případech  doslovné.  Je  to  typická  reakce,  kdy  
se  tělo  dostane  do  šoku.

Kromě  jména,  e-mailové  adresy  a  dne,  kdy  jsme  spolu  mluvili  po  telefonu,  jsem  o  svých  klientech  nevěděl  nic,  než  přišly  tyto  sny.

Jeho  rodina  požádala,  aby  všechny  podrobnosti  zůstaly  důvěrné,  pro  jejich  vlastní  soukromí  a  ochranu.  Této  žádosti  vyhovím.  Jsem  si  
vědom  toho,  že  mě  lidé  budou  obviňovat,  že  v  tom  lžu.  Je  mi  to  jedno.  Kéž  by  to  nebyla  pravda,  ale  je.

Nezvracel  jsem,  ale  mám  bolesti  těla,  potíže  se  spánkem  a  jídlem  a  periodické  vlny  smutku,  které  mě  přepadají.

Nicméně  každý  klient  dostal  data,  která  důsledně  prokazovala  plnou  znalost  jeho  nejhlubších  problémů.

I  když  se  nezdá,  že  by  se  na  jeho  smrti  podílela  nečestná  hra,  nelze  to  také  zcela  vyloučit.  Zemřel  velmi  blízko  mého  bydliště.  Zdá  se,  že  to  
nemohla  být  náhoda.

Určité  úrovně  šoku  se  již  začaly  odehrávat  s  očekávaným  hromadným  zatýkáním  -  protože  naši  čtenáři  a  posluchači  si  uvědomují,  
jak  je  to  naprosto  vážné  a  že  tato  zatýkání  budou  provedena  bez  ohledu  na  to,  zda  o  tom  budeme  mluvit  nebo  ne.

Důvod,  proč  je  veřejnost  informována,  je  pouze  tento:  snížit  pravděpodobnost  masové  paniky,  nepokojů  a  chaosu  v  počátečním  zmatku  a  
strachu,  který  bude  vždy  výsledkem.

Bylo  jim  ukázáno,  jak  proměnit  osobní  slabosti  v  duchovní  osvícení,  stát  se  milujícím,  odpouštějícím  a  zralým  člověkem.

Nejdřív  jsem  si  myslel,  že  mě  policie  bude  potřebovat,  abych  identifikoval  tělo,  kvůli  jeho  úrovni  úzkosti.  Naštěstí  jsem  byl  
ušetřen  toho,  že  jsem  to  musel  vidět.

OSOBNÍ  OVĚŘENÍ

Úroveň  přesnosti  byla  tak  vysoká,  tak  konzistentní  a  tak  bystrá,  že  bylo  zcela  běžné,  že  klient  propukl  v  pláč.

Když  zemře  někdo,  na  kom  vám  záleží,  je  to  tak.  Není  cesty  zpět.  Je  tam  tělo.  Už  s  tím  člověkem  nebudeš  moci  mluvit.  To  tělo  už  nežije.  
Váš  život  se  změnil...  navždy.

Někteří  ve  svých  komentářích  vyjadřují  extrémní  strach,  nedůvěru  a  pověrčivost.  Rozumím  tomu.  A  za  to  si  tě  vážím.

PŘESNÉ  ÚDAJE  BYLY  POSKYTNUTY  PŘEDEM

TO  BUDE  PROLOMENÍ  VELKÉ  ILUZE

Bez  20  let  zkušeností  se  zachycováním,  analýzou  a  implementací  vedení  snů  a  bez  toho,  abych  viděl  pozoruhodnou  přesnost  
výsledků,  bych  neměl  dostatečná  kritéria,  abych  věřil  tomu,  co  jsem  slyšel.

Osm  let  jsem  zpracovával  celkem  500  klientů  pro  „čtení  snů“.  To  znamená,  že  existuje  500  svědků  procesu,  který  jsem  zdokonalil  a  nabídl  
prostřednictvím  této  webové  stránky,  počínaje  rokem  1998  a  konče  rokem  2005.

Tato  událost  bude  mít  podobně  "definující"  účinek  při  vytváření  procesu  náhlého  zármutku  -  celosvětově  -  i  když  velmi  málo,  pokud  by  k  
nějakému  úmrtí  došlo.
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Od  mých  instruktáží  o  plánu  hromadného  zatýkání  se  mi  o  něm  teď  zdály  doslova  desítky  neuvěřitelně  intenzivních  snů.  Celkový  „shluk  
dat“  naznačuje,  že  to  skutečně  bude  mít  obrovský,  bezprecedentní,  pozitivní  přínos  pro  lidstvo.

PLÁN  JE  PÉČIVĚ  DODRŽOVÁN  MINIMÁLNĚ  300  LET

JAK  SE  TO  STANE,  BUDE  MNOHEM  JASNĚJŠÍ

Ekonomické,  politické  a  sociální  problémy,  se  kterými  dnes  bojujeme,  jsou  výsledkem  plánu,  který  byl  systematicky  uváděn  do  praxe  od  
roku  1776,  kdy  byl  v  Bavorsku  založen  Řád  Iluminátů.

Je  věcí  veřejného  záznamu,  že  sny  byly  zveřejněny  na  této  webové  stránce  -  což  se  později  ukázalo  jako  extrémně  přesné.

Vše,  co  bylo  řečeno,  nikdo  nikdy  nebude  schopen  nic  plně  dokázat,  dokud  se  to  nestane.  Intuitivní  data  jsou  stále  intuitivní.  U  soudu  to  
není  přípustné.  Je  to  spekulativní.

Tato  skupina  propojila,  infiltrovala,  konsolidovala  a  uzákonila  plány,  které  existovaly  mnohem  delší  dobu.

Někteří  jsou  nakloněni  nedůvěře  a  věří,  že  jakákoli  operace  takového  rozsahu  a  velikosti  musí  být  záměrně  zlým  pokusem  o  zavedení  
stanného  práva.

Proto  chápu,  že  stížnosti  lidí  jsou  legitimní.  Informace  jsou  poskytovány,  ale  nelze  sdílet  žádný  absolutní  důkaz.

Nepovažuji  se  za  zvláštního.  Tuto  schopnost  máme  všichni.  Pouze  poslouchám,  co  dostávám,  a  důsledně  to  dokumentuji.

Vytvořili  skrytou  infrastrukturu,  tajemství,  členství,  dokumentaci  a  plány  nezbytné  k  uskutečnění  toho,  o  čem  doufali,  že  bude  
globálním  převzetím  –  v  naději  na  vyhlášení  Nového  světového  řádu.

V  mém  příspěvku  na  Davidově  blogu  nazvaném  „Odrazit  se  od  hackerského  útoku“  Zveřejnil  jsem  řadu  silných  snů,  které  mě  vedly  k  
závěru,  že  „příští  planetární  katastrofa  na  úrovni  úniku  ropy  BP“  je  bezprostřední.

Toto  je  jeden  vedlejší  účinek  hromadné  celosvětové  posttraumatické  stresové  poruchy  -  PTSD  -  od  toho,  že  každý  musí  vědomě  žít  
ve  lži.

Velmi  důležitá  část  tohoto  plánu,  nastíněná  v  pojednání  Adama  Smithe  z  roku  1776,  „Bohatství  národů“,  vyzývala  k  systematické  
konfiskaci  světového  zlata  –  aby  se  zabránilo  jakékoli  konkurenci  proti  celosvětovému  systému  falešných,  nekrytých  „bublinových  
peněz“.  "

O  tři  týdny  později  jsme  měli  katastrofu  ve  Fukušimě.  V  tomto  navazujícím  článku  jsem  jasně  uvedl  všechny  souvislosti  se  sny,  které  jsem  
právě  zveřejnil.

Lež  byla  v  tom,  že  žijeme  ve  „v  zásadě  dobrém“  světě,  který  tajně  neřídí  psychopati.

Pokud  by  mohli  získat  úplnou  kontrolu  nad  peněžním  systémem,  mohli  by  rozhodovat  o  tom,  kdo  žije  a  kdo  zemřel.  Kdo  jedl  a  kdo  
hladověl.  Kdo  vyhrál  a  kdo  prohrál.

Již  mnoho  let  jsem  měl  stovky  snů,  které  mě  připravovaly  na  to,  že  uvidím  masivní,  bezprecedentní  odhalení  a  zatčení  této  kabaly  na  
celosvětové  úrovni.

Nyní  však  existuje  příliš  mnoho  důkazů,  kterým  se  ani  ti  nejtvrdohlavější  lidé  mohou  vyhnout.

Strach  je  jediným  důvodem,  proč  se  to  již  nestalo  masovým,  veřejným  porozuměním.  Ten  "strach  z  Pravdy"  je  však  již  téměř  
zlomený.

O  tomto  budoucím  scénáři  bylo  na  těchto  webových  stránkách  zveřejněno  rozsáhlé  množství  údajů  –  zejména  v  roce  1999  –  jak  je  lze  
nalézt  v  sekci  čtení  na  webu  divinecosmos.com.
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Kromě  toho  měl  tento  Nový  světový  řád  klíčovou  náboženskou  a  duchovní  složku.  Doslova  by  to  byl  pokus  obrátit  všechny  na  světě,  
ať  už  dobrovolně  nebo  násilím,  na  filozofii  známou  jako  luciferianismus.

Poločasová  show  Super  Bowl  i  slavnostní  předávání  cen  Grammy  letos  představovaly  nehorázné  luciferské  rituály.

Věřilo  se,  že  Církev  se  zhroutí  spolu  s  obecným  společenským  řádem  –  záměrně  –  a  na  jeho  místě  lidé  přijmou  Lucifera  jako  neopěvovaného  
hrdinu  v  tomto  velkolepém  kosmickém  dramatu.

Co  se  stalo  a  kdy  se  to  stalo,  jsem  již  obsáhle  zdokumentoval  ve  vyšetřování  Finanční  tyranie .

TO  NÁS  PŘINÁŠÍ  DNES
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Pochybuji,  že  celebrity  vůbec  tušily,  co  se  děje  -  a  věřím,  že  jsou  v  tomto  případě  nevinní  přihlížející.

Whitney  Houston  navíc  zemřela  za  podezřelých  okolností  v  hotelu,  kde  všichni  bydleli  na  předávání  cen  Grammy.

Tohle  je  skutečné.  Můžete  se  jít  sami  podívat,  co  se  v  obou  případech  stalo,  nebo  si  přečíst  Finanční  tyranii.

Znepokojující  je  také  skutečnost,  že  soukromou  recepci  pro  Whitney,  před  jejím  pohřbem  příštího  rána,  lemovaly  egyptské  sarkofágy  po  
obou  stranách  vchodu.

Kde  vzali  ty  sarkofágy?  Jak  to,  že  je  už  měli  připravené  jít  na  obřad,  když  právě  zemřela  tak  brzy?

SMRT  WHITNEY  HOUSTONOVÉ
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ZÁBAVA  ZLATA  MUSÍ  BÝT  ODHALENA

Společně  tento  konglomerát  nyní  vydělává  a  ovládá  ohromujících  80  procent  všech  peněz,  které  se  mají  ve  světě  vydělat.  Vědecký  důkaz  
toho  je  uveden  ve  Finanční  tyranii.

SARKOFÁGOVÉ  VSTUPUJÍ  VE  33.  VTEŘINOVÉ  ZNÁMCE

Můžete  se  na  to  podívat  ve  spodní  části  tohoto  článku  Huffington  Post.  Pokud  si  myslíte,  že  je  to  náhoda,  neudělali  jste  svůj  domácí  úkol.

Abychom  tuto  hru  zastavili  a  nastolili  skutečný  mír,  musí  jakýkoli  plán  hromadného  zatýkání  zahrnovat  plné  odhalení  zlata,  které  bylo  
zabaveno  po  celém  světě  –  samotnými  bankéři.

Největší  světové  banky  jsou  sjednoceny  pod  záštitou  Federálního  rezervního  systému  a  jeho  mezinárodní  složky  Bank  for  International  
Settlements  neboli  BIS.

Na  videu,  které  jasně  ukazuje,  že  jsou  dva,  ani  jeden  z  nich,  sarkofágy  se  objevují  přesně  po  33  sekundách.  33  má  pro  Cabalu  klíčový  rituální  
význam.
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Relativně  řečeno,  nikdo  se  nikdy  nesmí  tolik  stáhnout.  Pokud  se  pokusíte  získat  příliš  mnoho  peněz,  budete  odmítnuti  –  prosté  a  jednoduché.

Okultní  ekonomika  má  dolarové  hodnoty  v  řádu  tisíců  kvadrilionů.  Zasvěcenci  Cabal  jsou  podpláceni  a  lákáni  soukromými  bankovními  
účty  –  částkami,  které  se  nakonec  mohou  vyšplhat  až  na  biliony  dolarů.

Od  loňského  podzimu  byly  tyto  účty  téměř  úplně  uzavřeny  –  mezinárodními  „dobráky“,  kteří  nás  osvobodili  od  finanční  tyranie.

Pojednání  Adama  Smithe  bylo  použito  -  v  tragických  následcích  kompletně  vyrobené,  předem  naplánované  první  světové  války  -  k  přesvědčení  
světových  vůdců,  aby  odevzdali  své  zlato.

Pouze  velmi  malý  počet  klíčových  „obchodníků“  stále  drží  nějaké  účty  v  okultní  ekonomice.

Můj  přítel,  který  právě  zemřel,  byl  jedním  z  mých  spolupracovníků,  kteří  přišli  do  přímého  kontaktu  s  lidmi,  kteří  pracovali  na  tomto  systému.  
Nikdy  nebyl  přímo  pozván  dovnitř  a  celé  věci  nedůvěřoval  stejně  jako  já.

Velká  část  asijského  zlata  byla  držena  v  naprostém  utajení  starověkými  rodinnými  dynastiemi  z  bezpečnostních  důvodů  --

Představte  si  psychologickou  hodnotu  někoho,  kdo  si  myslí,  že  je  ve  skutečnosti  bilionář  –  a  sarkasticky  se  směje  miliardářům  světa  a  myslí  
si:  „Kdybys  to  věděl,  příteli,  kdybys  to  věděl.“

Nicméně  skutečnost,  že  mě  znal  a  mohl  uvést  mé  jméno  a  kontaktní  údaje,  vedla  k  přímým  nabídkám,  abych  byl  přiveden  do  tohoto  systému.

ale  zasvěcení  o  tom  všechno  věděli.

Aby  však  bylo  možné  tyto  peníze  použít,  musí  být  staženy  z  účtů  vedených  v  okultní  ekonomice  –  a  převedeny  na  skutečné  peníze  ve  veřejné  
ekonomice.  V  tom  spočívá  problém.

Celá  ta  věc  nikdy  nebyla  víc  než  série  obrovských  čísel  v  obrovském  množství  falešných  bankovních  účtů  --
navržený  tak,  aby  napumpoval  ego  svých  členů  na  nadlidskou  úroveň.

BANKY  JSOU  POD  KONTROLOU

Celkové  množství  zlata,  které  bylo  zabaveno  a  uloženo  do  „zálohy“  u  BIS,  je  2  420  937,4  metrických  tun.

„OBCHODNÍCI“  MÍŘÍ  DO  KORCŮ

Mnoho  zklamaných  „obchodníků“  nedávno  přišlo  na  to,  že  to  všechno  byl  podvod.  Nyní  jsou  „na  mizině“.  Vložili  skutečné  peníze,  aby  
tyto  účty  rozjeli,  a  teď  za  to  nemají  absolutně  nic.

Skupiny  jako  SEC  tyto  účty  úplně  uzavřely.  Nikdo  nemůže  na  veřejnosti  fňukat,  že  přišel  o  své  „peníze“,  protože  to  všechno  bylo  od  začátku  
nezákonné.

To  jsou  dva  miliony,  420  tisíc,  937,4  tun  zlata.

Banky  tento  proces  po  celou  dobu  přísně  kontrolovaly.  Na  bankovních  účtech  se  najednou  objeví  čísla,  která  tam  předtím  nebyla  a  neměla  
by  tam  být.

Neexistuje  žádný  poctivý,  otevřený  a  nadřazený  systém  světového  auditu,  takže  se  tato  čísla  mohou  objevit,  aniž  by  si  toho  lidé  skutečně  
všimli.

Byly  vytvořeny  dvě  různé  ekonomiky:  veřejná  ekonomika,  kde  máme  v  současné  době  asi  62  bilionů  dolarů  světového  HDP,  a  to,  čemu  
říkám  okultní  ekonomika.

Pokud  promluví,  budou  mučeni  a  zabiti  –  stejně  jako  všichni,  které  milují  a  na  kterých  jim  záleží.  Pokud  byla  smrt  mého  přítele  „vzkazem“,  
rozhodl  jsem  se  neposlouchat.  Sázky  jsou  v  tuto  chvíli  příliš  vysoké.

OKULTNÍ  EKONOMIKA
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Pak  bych  použil  jednu  úvěrovou  linku  k  otevření  další  úvěrové  linky  –  a  brzy,  po  velkém  papírování,  bych  ovládl  účet  v  okultní  ekonomice,  který  měl  hodnotu  

milionů  dolarů.

Druhý  den  mi  zavolal  a  nevěděl,  co  si  o  tom  myslet,  ale  informaci  předal  dál.  Výsledný  kontakt  nakonec  vedl  ke  dvěma  z  pěti  návrhů,  které  jsem  obdržel.

Pak,  s  fantastickými  zisky,  které  by  můj  účet  vydělal,  jsem  mohl  rychle  splatit  půjčky  –  a  uzavřít  úvěrové  linky.

Zastavení  těchto  nezákonných  účtů  je  dalším  důvodem,  proč  od  té  doby  odstoupilo  tolik  generálních  ředitelů.

Tyto  nabídky  jsem  odmítl.  Netoleroval  bych,  aby  se  někdo  pokoušel  koupit  si  mou  věrnost  a  používat  peníze  ke  kontrole

Jeden  z  návrhů  vznikl  čtyři  roky  předtím,  než  se  tak  stalo.  Kupodivu  však  další  dva  návrhy  přišly  během  přesně  stejného  časového  rámce  -  všechny  během  asi  

měsíce  -  ze  zdánlivě  nesouvisejících  zdrojů.

Kde  se  podle  vás  držela  většina  jejich  „velkých“  peněz?

ÚVĚROVÉ  ŘADY,  KTERÉ  JSOU  POTOM  UKONČENY

V  každém  případě,  pokud  bych  mohl  získat  několik  desítek  tisíc  dolarů,  byl  bych  rychle  schopen  vybudovat  účet  v  hodnotě  milionů  a  milionů  -  každý  měsíc  

roste  o  20  až  30  procent.

Najednou  jim  zbyly  jen  slabé  bankovní  účty  ve  veřejném  hospodářství.  Mnozí  z  nich  nyní  utíkají  z  hořící  budovy,  křičí  -  a  cestou  ven  sbírají  hotovost,  kterou  

mohou  mít.

Velmi  jsem  riskoval  a  kompletně  jsem  nastínil  jednu  z  cest,  jak  jsem  se  mohl  do  tohoto  systému  ve  Finančním  dostat  Tyrannyinvestigation  --  s  

podpůrnou  dokumentací  a  odkazy.

mě.

BEZPRÉCEDNÉ  PRANÍ  špinavých  peněz

Bylo  mi  řečeno,  že  jakákoli  zmínka  o  tomto  systému  nebo  žargonu,  který  s  ním  souvisí,  mohla  vést  k  obávanému  „klepání  na  dveře“  –  ale  zatím  jsem  
byl  v  pořádku.

BYL  JSEM  POZVÁN...  ALE  ODMÍTNUT

Pokud  máte  okultní  bankovní  zůstatek  řekněme  300  miliard  a  chcete  na  něco  uvolnit  pár  milionů,  musí  tyto  peníze  vytvořit  jako  záznam  v  hlavní  bance  

jedna  z  velkých  bank.

To  se  provádí  pomocí  takzvaných  „černých  obrazovek“  a  „modrých  obrazovek“.  Mohou  existovat  i  jiné  barevné  obrazovky,  například  červená.

Prostřednictvím  tohoto  procesu  byly  do  veřejné  ekonomiky  vyprány  biliony  dolarů  nezákonných,  okultních  fondů.

Pět  různých  zdrojů  mi  nabídlo,  že  mě  přivedou  do  této  okultní  ekonomiky  –  a  zřídí  mi  neuvěřitelně  vysoké  bankovní  účty.

Nemohu  změnit  skutečnost,  že  můj  přítel  "Bob"  je  mrtvý.  Nicméně,  dokud  budu  žít,  budu  dál  bojovat  za  naši  svobodu.

Kdybych  se  rozhodl  zapojit  do  tohoto  okultního  finančního  systému,  banky  vlastněné  Federálním  rezervním  systémem  by  mi  poskytly  úvěrové  linky  –  s  

použitím  počátečních  peněz,  které  jsem  získal  jako  kolaterál.

Můj  zesnulý  přítel  zaslechl,  jak  někdo  říká  moje  jméno,  když  se  choval  na  večírku  hybatelů  a  třesadel  v  Los  Angeles.

To  je  důvod,  proč  se  čísla  nesčítají  –  a  účetní  knihy  nevyvažují  –  ve  veřejné  ekonomice.

Celý  způsob,  jakým  ho  tam  pozval,  byl  ze  začátku  dost  zvláštní.  Bohužel  mu  nemohu  zavolat  a  požádat  ho,  aby  mi  v  tuto  chvíli  připomněl  podrobnosti.
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Majitelům  bylo  řečeno,  že  veřejnost  o  zlatě  nemůže  vědět.  Bylo  to  příliš  nebezpečné.  Mohlo  by  to  zhroutit  světové  ekonomiky  a  vést  k  
bezprecedentnímu  finančnímu  terorismu.

Bylo  to  tak  postaveno.  Od  svého  počátku  byla  navržena  tak,  aby  zničila  veřejnou  ekonomiku  tak,  aby  se  nedala  opravit.  Poté  by  byla  
nastolena  globální  luciferská  diktatura.

Všechno  zlato  by  bylo  skryto  a  tajně  použito  jako  kolaterál  pro  globální  ekonomiku.  Všichni  zasvěcení  by  věděli,  že  tam  je,  ale  všichni  ostatní  
by  zůstali  ve  tmě.

To  je  důvod,  proč  Rumsfeld  oznámil,  že  v  rozpočtu  Pentagonu  chybí  2,3  bilionu  dolarů  –  jen  jeden  den  před  11.  zářím.

Čísla  by  se  ve  veřejné  ekonomice  nesčítala.  Množství  tištěných  peněz  by  nebylo  vhodně  kryto  pevnými  aktivy.  Tajně  by  zajišťovací  
účty  měly  více  než  dostatek  vlastního  kapitálu  na  zálohování  čehokoli,  co  bylo  vytištěno.

Tito  lidé  to  myslí  naprosto  vážně.  Tento  plán  je  velmi  reálný.  O  zabaveném  zlatě  jsem  se  nedozvěděl  až  donedávna  –  původně  z  
rozhovoru  s  Benjaminem  Fulfordem  loni  v  listopadu.

To  je  důvod,  proč  Federální  rezervní  systém  musel  po  kolapsu  v  roce  2008  ve  veřejné  ekonomice  vytvořit  nové  peníze  v  
hodnotě  26  bilionů  dolarů.

Plán  hromadného  zatýkání,  o  kterém  diskutovali  Drake  a  další,  zahrnuje  obnovení  ústavy  Spojených  států  do  jejího  plného  zákonného  
stavu.

ZAJIŠŤOVACÍ  ÚČTY

TO  JE  SMĚŠNÉ

Vyžaduje  také,  aby  zabavené  zlato  a  okultní  ekonomika  z  něj  postavená  byla  plně  odhalena  světu.

MÍR  A  PROSPERITA

Asiatům  a  všem  ostatním  zemím  bylo  řečeno,  že  to  zahájí  novou  éru  míru  a  prosperity.

Fulford  o  tomto  aspektu  plánu  v  různé  míře  diskutuje  již  roky.

To  je  směšné.  Je  to  bublina.  Mělo  to  tak  být.

Nejméně  60  procent  všech  peněz  vytvořených  ze  zajišťovacích  účtů  by  šlo  na  humanitární  pomoc
programy.

Tyto  programy  by  odstranily  chudobu  a  daly  by  každému  na  světě  zdravý  životní  styl  –  tekoucí  vodu,  hygienu,  dobré  jídlo  a  
přinejmenším  slušné  místo  k  životu.

Plán  byl  po  celou  dobu  dvojí.  Zaprvé  by  to  kupovalo  věrnost  členů  Cabal  a  dalo  by  jim  pocit,  že  jsou  bohy  země.  Doslova  každý  z  nich  by  
byl  mnohem  „nabitější“  než  nejbohatší  lidé  ve  veřejné  ekonomice.

Zasvěcený  název  zabaveného  zlata  je  Globální  kolaterální  účty.  85  procent  tohoto  zlata  patřilo  asijským  zemím.

Federální  rezervní  systém  ukradl  toto  zlato  tím,  že  značně  lhal  jeho  vlastníkům.

Za  druhé,  každý  dobrý  bankéř  by  mohl  udělat  čísla  a  zjistit,  co  to  opravdu  je.  Ponziho  schéma.  To  bylo  vždy  součástí  plánu.

Navzdory  působivé  síle  mít  téměř  dva  a  půl  milionu  metrických  tun  zlata  „na  depozitu“,  údajně  jako  zástavu,  ve  skutečnosti  okultní  
ekonomika  –  a  její  fantastické  bankovní  zůstatky  –  byla,  je  a  vždy  bude  největším  Ponziho  schématem.  na  Zemi.
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NEJVĚTŠÍ  BANKOVNÍ  LOUPEŽ  V  HISTORII  LIDSTVA

Technicky  tyto  dluhopisy  slouží  jako  zákonné  platidlo.  Jsou  to  bankovky  Federálního  rezervního  systému  Spojených  států  amerických,  stejně  dobré  jako  hotovost.

Byla  to  největší  bankovní  loupež  v  historii  lidstva.  Dosud  nebyla  odhalena  na  masové  veřejné  úrovni.  Neúnavně  jsem  pracoval  na  tom,  abych  rozbil  tento  

příběh  a  poskytl  mu  úplnou  dokumentaci.

Jen  velmi  malý  počet  zemí  si  byl  vědom  skutečné  povahy  plánu.

Existuje  téměř  100  různých  „úložišť“,  kde  je  uloženo  obrovské  množství  zlata.  Většina  z  nich  je  v  jihovýchodní  Asii.  Indonésie  jich  má  velké  

množství,  stejně  jako  Filipíny.

Existují  však  tisíce  krabic  těchto  dluhopisů  -  každá  z  nich  může  obsahovat  miliardy  nebo  dokonce

Jakmile  získali  kontrolu  nad  finančním  systémem  prostřednictvím  BIS,  použili  smrtící  sílu,  aby  zabránili  komukoli  promluvit.

Je  zřejmé,  že  pokud  by  byly  tyto  dluhopisy  inkasovány,  zničilo  by  to  světovou  ekonomiku.  Takový  byl  vždy  plán.  Po  celou  dobu  byl  zamýšlen  chaos.

dluhopisy  v  hodnotě  bilionů  dolarů.

FEDERÁLNÍ  REZERVNÍ  DLUHOPISY

Dluhopisy,  krabice  a  truhly  byly  záměrně  vyrobeny  s  pravopisnými  a  gramatickými  chybami,  takže  pokud  by  se  někdo  pokusil  tyto  dluhopisy  

zpeněžit,  mohl  být  zadržen  pro  padělání  a  padělání.

Zlato  nebylo  přesunuto  příliš  daleko  od  místa,  kde  bylo  původně  zabaveno.  Každý  slitek  zlata  v  každém  zařízení  je  přísně  katalogizován,  

zdokumentován  a  „uložen“  v  rámci  globálních  kolaterálních  účtů.

Charta  Federálního  rezervního  systému  pro  tyto  účty  vypršela  v  roce  1998.

Existuje  však  množství  dokumentů,  že  tyto  dluhopisy  jsou  velmi  reálné.  Rozsáhlý  fotografický  důkaz  je  poskytnut  v  mé  hlavní  investigativní  práci  na  

toto  téma,  Finanční  tyranii.

Ti,  kteří  drželi  původní  zlato,  jako  například  asijské  země,  potřebovali,  aby  jim  bylo  něco  nabídnuto  výměnou  za  to,  co  odevzdali.

A  teď,  v  tuto  chvíli,  to  předám  Neilu  Keenanovi  –  který  nakonec  získal  signatářskou  kontrolu  nad  kolaterálovými  účty  od  jejich  původních  dědiců.

Veškerá  právní  dokumentace  to  podporuje.  Sám  jsem  to  viděl.  Keenan  a  Scott  s  Fulfordem  nějakou  dobu  spolupracovali  a  pomáhali  skupině,  kterou  Fulford  

nazývá  „Společnost  bílého  draka“.

NEIL  KEENAN  O  AKTUÁLNÍCH  AKCÍCH

V  důsledku  toho  jim  byla  poskytnuta  nepřetržitá  dodávka  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému  –  vydaných  kteroukoli  z  dvanácti  bank  Federálního  
rezervního  systému  v  USA  –  jako  kolaterál.

Navíc  je  zlato  velmi  reálné.  Sedí  to  tam.  To  vše  může  být  odhaleno,  jakmile  bude  eliminována  hrozba  smrtící  síly.

Pokud  by  k  tomu  někdy  skutečně  došlo,  celá  hra  by  se  zhroutila.  Tolik  zlata  by  nemělo  nikde  existovat  -  ale  existuje.

Jak  cena  zlata  roste,  vydává  se  více  dluhopisů  –  takže  mají  vždy  ekvivalentní  dolarovou  hodnotu  v  dluhopisech,  jako  zlato,  které  původně  uložily  na  

„depozit“  u  Federálního  rezervního  systému /  BIS.

"TAK  JAKO  HOTOVOST?"

584

Machine Translated by Google

http://www.divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1023-financial-tyranny


TRANSFORMUJEME  NÁŠ  SVĚT

Varování  před  tsunami  platilo  pro  země  v  Indickém  oceánu  poté,  co  třepačka  udeřila  do  vod  indonéské  provincie  Aceh,  kterou  již  v  
roce  2004  zdevastovalo  zemětřesení  o  síle  9,1  stupně  a  tsunami.

KEENAN:  Švýcarské  úřady  uvádějí,  že  se  indonéská  centrální  banka  během  několika  posledních  dnů  sešla  na  kruhovém  objezdu  s  
Angličany  a  diskutovali  také  o  zajišťovacích  účtech.

KEENAN:  V  Indonésii  se  dnes  dějí  zvláštní  věci.  Kdysi  dobře  chráněná  aktiva  kolaterálního  účtu,  která  jsou  stále  dobře  chráněna,  
jsou  nyní  pod  útokem.

Zdá  se  mi,  že  Angličané  se  snaží  ukrást  vše,  co  neukradli  za  posledních  300

Podle  zpráv  médií  bylo  zemětřesení  cítit  až  v  Bangkoku,  Kuala  Lumpuru  a  Singapuru.

Jak  všichni  víme,  nový  dolar  má  být  kryt  zlatem  –  a  ten,  kdo  má  zlato,  bude  opět  ovládat  systém.  To  způsobilo  silnou  konkurenci.

David  Cameron  slíbil  britskou  podporu  Indonésii,  když  ve  středu  dorazil  do  této  země  jihovýchodní  Asie,  právě  když  ji  zasáhlo  zemětřesení  
o  síle  8,6  stupně.

http://www.ft.com/intl/cms/s/0/48ffd926-83c4-11e1-82ca-00144feab49a.html

Předseda  vlády  řekl,  že  Spojené  království  „je  připraveno“  pomoci  jakýmkoli  způsobem  nezbytným  na  tiskové  konferenci  poté,  co  se  
setkal  s  indonéským  prezidentem  Susilo  Bambang  Yudhoyono.  „Budeme  stát  při  vás  a  vaší  vládě  a  vašemu  lidu  v  této  době  starostí,“  
řekl.

Úplně  stejné  skupiny,  které  zpackaly  systém,  a  přitom  si  říkají  Nový  světový  řád,  prosazují  globální  aktiva  –  která  většinou  patří  
asijským  zemím  a  nemají  s  nimi  nic  společného.

let.

Naštěstí  jsou  nyní  vazby  na  dohodě  se  mnou,  Neilem  Keenanem  a  mým  společníkem  Keithem  Scottem.  Během  útoků  a  tlaku,  který  je  na  
ně  vyvíjen,  jsme  pevně  stáli  na  podpoře  indonéského  lidu.

Návštěva  největší  země  jihovýchodní  Asie  je  součástí  asijského  turné  pana  Camerona  na  podporu  obchodních  vztahů  s  Británií.

Naposledy  jsme  sledovali,  jak  Rothschild  a  Dupont  odlétají  do  Indonésie,  aby  se  pokusili  nelegálně  přesunout  majetek  –  bez  
úspěchu.

Máme  v  úmyslu  založit  trust,  který  umožní  využít  tyto  prostředky  na  léčení  a  transformaci  této  planety.  Uvolnění  dříve  klasifikovaných  
technologií  je  velmi  klíčovým  prvkem  tohoto  plánu.

Nikdo  nemusí  hladovět.  Nikdo  nemusí  trpět.  Zvláště  jakmile  budou  tyto  technologie  odtajněny,  svět  se  může  stát  něčím  mnohem  
jiným  -  mnohem  lepším  -  než  to,  co  jsme  všichni  museli  tolerovat.

Nyní  se  David  Cameron,  předseda  vlády  Anglie,  upírá  na  zlato.

Lídři  si  stanovili  cíl  alespoň  zdvojnásobit  dvoustranný  obchod  mezi  oběma  zeměmi  do  tří  let,  což  je  klíčová  část  ambice  Spojeného  
království  zvýšit  svou  relativně  slabou  výkonnost  na  rozvíjejících  se  trzích.

"Jsem  zde  se  dvěma  cíli:  dosáhnout  skokové  změny  v  obchodu  a  investicích  mezi  Británií  a  Indonésií  a  vybudovat  partnerství  s  
Indonésií,"  řekl.

http://www.marketwatch.com/story/british-pm-visits-indonesia-as-earthquake-hits-2012-04-11

LONDÝN  (MarketWatch)  –  Britský  premiér  David  Cameron  ve  středu  pokračoval  ve  své  čtyřdenní  cestě  po  Asii  a  přivedl  svou  obchodní  
misi  do  hlavního  města  Jakarty  ve  stejný  den,  kdy  širší  region  zasáhlo  zemětřesení  o  síle  8,7  stupně.
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Nyní  pobíhají  a  tvrdí,  že  v  počítačích  Federálního  rezervního  úřadu  mají  600  bilionů  dolarů,  připravených  k  použití  pro  „humanitární  projekty  po  

celém  světě“.

Další  podrobnosti  naleznete  v  oznámení  o  zastavení  a  ukončení,  které  jsme  podali  níže.

Jak  Eijiro  Katsu,  nejvyšší  byrokrat  na  japonském  ministerstvu  financí,  tak  guvernér  Bank  of  Japan  Masaaki  Shirakawa  potvrdili,  že  peníze  tam  

leží  uvnitř  počítačů  Federálního  rezervního  úřadu.

Za  vším,  co  děláme,  stojí  „dobří  hoši“,  představující  většinu  Pentagonu  –  a  kavalérie  není  daleko  za  námi.

Problém  je  v  tom,  že  ti  samí  gauneři,  kteří  šířili  zbraně  biologického  hromadného  vraždění  a  prováděli  bezpočet  dalších  nepochopitelně  zlých  činů,  

nyní  říkají,  že  budou  konat  dobro.

PŘEKVAPIVÉ  OTOČENÍ  O  180  STUPŇŮ

INDONÉSKÁ  VLÁDA  VYSOKÁ

"Dragon  Family"  je  asijská  skupina,  která  kdysi  vlastnila  až  85  procent  veškerého  zlata  a  pokladů  na  světě.

WILCOCK:  Minulé  pondělí  9.  dubna  2012  zveřejnil  Fulford  na  svém  placeném  blogu  úžasný  obrat  o  180  stupňů.

KEENAN:  Na  druhou  stranu  se  indonéská  vláda  postavila  na  obranu  své  cti  –  a  dosud  odmítla  všechny  nabídky  týkající  se  korupce.

Tyto  peníze  byly  zabaveny  bankovními  rodinami  Federálního  rezervního  systému  a  uloženy  „na  zálohu“  tajně,  jak  jsem  zde  znovu  opakoval.

Faktem  je,  že  majitelé  Fedu  jsou  banda  gangsterů,  kteří  vraždili,  podpláceli  a  lhali  svou  cestu  na  vrchol  planetárního  mocenského  systému,  jen  aby  

řídili  největší  masové  vymírání  (včetně  lidí  i  přírody)  od  doby,  kdy  byli  vyhubeni  dinosauři.

Tady  je  to,  co  svět  říká  vám,  vraždícím  podvodníkům:  „máte  padáka“.

Od  tohoto  minulého  pondělí,  ačkoli  Fulford  celou  dobu  podporoval  Dračí  rodinu  jako  jednoho  ze  svých  nejlepších  spojenců,  teď  najednou  říkal,  že  

ve  skutečnosti  pracují  pro  padouchy.

Stejně  jako  pan  Rothschild  a  pan  Dupont,  Cameron  také  odešel  s  prázdnou.

VÍCE  INFORMACÍ  V  PLACENÉ  ČÁSTI  BENOVA  BLOGU

Jak  pokračujeme  v  placené  části  Benova  blogu,  bylo  odhaleno  více  informací.

http://benjaminfulford.net/2012/04/10/bernanke-and-geithner-are-still-trying-to-cash-bad-checks/

V  návaznosti  na  tuto  poznámku  se  mocný  singapurský/malajsijský  obchodník  během  minulého  týdne  pokusil  ukrást  účty.

http://benjaminfulford.net/2012/04/10/bernanke-and-geithner-are-still-trying-to-cash-bad-checks/

Zdá  se,  že  jak  takzvaná  „dračí  rodina“,  tak  „harmonický  světový  bankovní  systém“  jsou  stejnými  zločineckými  kmotry,  pro  které  vždy  pracovali  

Ben  Bernanke  a  Timothy  Geithner.

Nechal  své  hackery  přiletět  a  nabízet  úplatky  Edymu  Senovi,  aby  přerušil  vztah  mezi  Keenanem/Scottem  a  Senem.

Po  utracení  více  než  2,5  milionů  dolarů  netušili,  že  měli  celou  dobu  nesprávnou  osobu.  Teď  je  to  zvláštní  zvrat  událostí.
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K  tomuto  nejnovějšímu  obratu  v  probíhající  finanční  válce  došlo,  když  do  Japonska  přišli  dva  jednotlivci  (jejichž  jména  jsme  slíbili  
uchovat  mimo  záznam),  kteří  tvrdili,  že  zastupují  „královskou  společnost  dračí  rodiny“.

Tito  lidé  byli  tak  arogantní,  že  si  mysleli,  že  by  mohli  koupit  Japonsko,  svého  největšího  věřitele,  za  10  bilionů  dolarů  –  pouhou  1/60  
peněz,  které  plánovali  utratit.

DRUHÝ  DEN  BYLO  ZVEŘEJNĚNO  ÚPLNÉ  ODPOVĚDENÍ

Řekli,  že  mají  600  bilionů  dolarů,  které  čekají  na  distribuci  do  světa,  a  že  to  lze  potvrdit  vyražením  určitého  přístupového  kódu  
na  „černé  obrazovky“  nebo  „euroclear  obrazovky“  Fedu.

Následující  den  Ben  zveřejnil  na  svém  bezplatném  veřejném  blogu  úplné  stažení  odvolání,  a  to  následovně.  Zdá  se,  že  „třásl  
keřem,  aby  viděl,  jací  hadi  vylezou“,  jak  by  mohl  říct  Drake.

I  ten  nepatrný  podíl  peněz  mohl  být  utracen  pouze  do  schválení  tajným  výborem,  který  je  přímo  podřízen  „nebeským  bytostem“.  
Vzkaz  pro  Davida  Rockefellera  a  kol.:  "Jste  gangsteři,  ne  nebeské  bytosti."

Použili  jsme  značný  politický  kapitál,  abychom  přiměli  guvernéra  Bank  of  Japan  Masaaki  Shirakawu  a  nejvyššího  šéfa  ministerstva  
financí  Eijiro  Katsu,  aby  potvrdili,  že  peníze  skutečně  leží  v  počítačích  Fedu.

http://benjaminfulford.typepad.com/benjaminfulford/2012/04/re-latest-update.html

„Královská  společnost  dračí  rodiny“,  která  zde  uvádí  své  jméno,  odkazuje  hlavně  na  evropské  královské  pokrevní  linie  Merovejců  
–  nikoli  na  asijské  královské  rodiny.

Problém  je  v  tom,  že  zástupci  „královské  společnosti  dračí  rodiny“  tvrdili,  že  zastupují  asijské  královské  rodiny.  Říkali,  že  muž  jménem  
Hiroshi  Nakano  je  skutečnou  mocností  za  japonským  trůnem  a  že  to  může  potvrdit.

Neil  a  já  jsme  byli  oba  tímto  náhlým  zvratem  šokováni,  stejně  jako  mnoho  dalších.  Oba  jsme  poslali  Fulfordovi  e-maily  a  zeptali  se  ho,  
co  se  sakra  stalo!

Požádali  jsme,  aby  dostali  formální  dopis  od  jednoho  z  veřejných  členů  královské  rodiny,  jako  je  císař  nebo  korunní  princ,  aby  dokázali,  
že  mluvili  pravdu.  Zřejmě  nemohli,  protože  jejich  zástupci  vypadli  z  dohledu....

Přesto  odmítám  nabízet  konkrétní  termíny,  kdy  se  to  vše  vyřeší.  Čas  je  na  naší  straně,  ne  na  jejich.

Jednoduše  hýbeme  věcmi,  abychom  viděli,  kdo  je  kdo.  MF  (Ministerstvo  financí)  a  BOJ  (Bank  of  Japan)  již  uvedly,  že  na  tomto  
nebudou  s  FEDy  spolupracovat.

Někdo  mi  také  poslal  dlouhý  článek  o  merovejských  králích  a  nazval  je  také  Dračí  rodinou.  Jsou  to  v  podstatě  ti  samí  
staří  podvodníci,  kteří  se  ze  všech  sil  snaží  zablokovat  nový  finanční  systém  bahněním  vod.

Od  té  doby,  co  můj  příběh  vyšel,  jsem  dostal  nové  informace  o  „dračí  rodině“.  Existuje  geniální  dračí  rodina,  která  je  
založena  na  asijských  královských  pokrevních  liniích.  Vytvořili  nový  benevolentní  finanční  systém.

Nyní  se  zabýváme  jejich  případem  a  identifikovali  jsme  konkrétní  jednotlivce,  kteří  pracovali  pro  federály  v  Japonsku  –  
od  kterých  se  nyní  žádá,  aby  ustoupili.

Stalo  se  to,  že  federálové,  Bernanke,  Geithner  a  jejich  šéfové  Bush,  Rockefeller  a  Rothschild  minulý  týden  oslovili  šéfa  
japonského  ministerstva  financí  Eijiro  Katsu  a  guvernéra  BOJ  Masaaki  Shirakawu  a  předstírali ,  že  jsou  Dračí  rodina.
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Pokud  federálové  neustoupí  ladně  stranou,  dojde  zanedlouho  k  násilné  revoluci  v  USA  a  Evropě.

Kdysi  tato  osoba  ovládala  záruky  rodinného  dědictví,  ale  nikdy  nebyla  v  souladu  se  samotnými  účty.

WILCOCK /  KEENANSKÝ  DOTAZNÍK  O  ZASTAVENÍ  A  UKONČENÍ  OBJEDNÁVKY,  ČÁST  PRVNÍ

Nicméně  souhlasíme  i  s  jejich  koněm,  protože  jejich  mandát  vypršel  v  roce  1998.  Nechtěli  jsme  se  zabývat  minulostí,  ale  budoucností  --  s  
nadějí,  že  využijeme  naši  páku  k  získání  části  dluhu,  který  mu  dlužíme.

WILCOCK /  KEENANSKÝ  DOTAZNÍK,  ČÁST  DRUHÁ

Než  si  přečteme  samotný  příkaz  Zastavení  a  upuštění,  zde  je  seznam  otázek,  které  jsem  měl  na  Neila  poté,  co  jsem  si  jej  přečetl  
–  a  užitečné  odpovědi,  které  mi  poskytl.

NASTAVENÍ  ZASTAVENÍ  A  ZRUŠENÍ  OBJEDNÁVKY

NK:  Vlastně,  Davide,  nebyl  to  ani  tak  Villiger  jako  ostatní  účastníci.  Mysleli  si,  že  by  mohli  být  roztomilí  a  ukrást  to,  co  jsme  už  podepsali  -  
kvůli  našim  zpožděním.

DW:  Začněme  zde  se  základy.  Proč  jste  podal  tento  příkaz  k  zastavení  a  zastavení  proti  předsedovi  UBS  Kasparu  Villigerovi?

A  teď,  bez  dalších  řečí,  je  čas  pustit  se  do  práce.  Toto  představuje  první  veřejné  zveřejnění  nového  příkazu  k  zastavení  a  ukončení  jménem  
Neila  Keenana,  signatáře  „skutečné“  Dračí  rodiny  a  jejích  aktiv,  a  Keitha  Scotta.

Netušili,  že  hledali  pomoc  ke  špatné  osobě.

DW:  Slyšel  jsem  správně,  že  říkáte,  že  tato  osoba  v  tuto  chvíli  nic  nevlastní,  ale  snažíte  se  mu  pomoci?

NK:  Za  prvé,  záruka  rodinného  dědictví  patří  lidu  Indonésie.  Prezident  Soekarno  to  nechal  jako  svůj  dar  národu.  Seno  ji  nedokázal  
inkasovat.

Také  musíte  pochopit,  že  máme  obrovské  množství  důkazů  o  tom,  že  UBS  si  s  těmito  aktivy  pohrává  roky  –  a  musí  si  uvědomit,  že  
budou  hnáni  k  odpovědnosti.

Ve  středu  bych  poslal  nový  příkaz  k  zastavení  a  ukončení,  ale  vyrušila  mě  zpráva  o  náhlé  smrti  mého  přítele.  Budete  se  muset  
prokousat  nějakými  právními  předpisy  v  samotné  objednávce.  Poté  se  dostaneme  k  ještě  větší  novince.

Všichni  se  mu  snažíme  pomoct,  ale  má  dost  lidí  s  rukama  nad  hlavou,  kteří  se  ho  jen  snaží  chytit.

DW:  Chcete  říct,  že  se  pokusili  ukrást  účty?

Od  tohoto  zveřejnění  byla  nyní  uložena  zástavní  práva  vůči  všem  dvanácti  bankám  Federálního  rezervního  systému.  Již  víme,  že  nemají  
majetek,  aby  tyto  závazky  splnily.

NK:  No,  zkusili  to,  ale  vsadili  na  špatného  koně.  Víte,  na  toho  koně  už  nějakou  dobu  sázeli  -  ale  nikdy  ho  pořádně  nezamkli.

Toto  je  kritický  krok  vedoucí  k  hromadnému  zatýkání  a  poražení  Finanční  tyranie.

Oznámení  o  zástavních  právech  se  bude  řídit  příkazem  k  zastavení  a  zastavení.  Pokud  se  začnete  ztrácet  v  žargonu,  vydržte  a  ujistěte  se,  
že  to  celé  prolétnete.
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NK:  Investujte  do  Sneakers  --  a  já  jsem  neřekl  Snickers.  Promiň,  Davide,  musím  odejít.  Musím  se  posadit;  je  skoro  SHOWTIME.

NK:  Až  se  vrátíme,  dám  vám  tu  odpověď.  Samozřejmě  nikdy  nemůžeme  říct,  kdy  to  skončí,  ale  můžeme  vám  říct,  kdy  prodeje  tenisek  
stoupnou.

DW:  Výborně.  Pojďme  si  nyní  přečíst  váš  dopis  o  zastavení  a  ukončení.

Nyní  zjišťují,  že  udělali  chyby:  velké  chyby.  Jednoduše  budeme  vyvíjet  tlak  na  banky,  protože  my  jsme  zakladatelé  účtů.  Jsme  jediní,  kdo  může  
této  osobě  pomoci  --  a  Indonésii.

OZNÁMENÍ  O  ZASTAVENÍ  A  UKONČENÍ

Investujte  do  tenisek!!!  Hahahah.  Budou  utíkat  -  a  lapač  psů  je  popadne  do  své  sítě.

DW:  Existuje  mnoho  zpráv  o  lidech  s  těmito  vazbami,  kteří  byli  nedávno  zatčeni  –  a  to  jsou  pravděpodobně  jen  ty,  které  se  dostávají  do  
médií.  Snaží  se  všichni  tito  různí  hráči  jeden  druhého  krást,  když  se  to  blíží  ke  konci?

DW:  Teď  hned.  Buď  hodný.  Slyšel  jsem,  že  říkáš,  že  musíme  počkat,  až  se  vrátíš.  To  bude  některé  lidi  frustrovat,  ale  tyto  věci  vyžadují  
čas.  Je  ještě  něco,  co  byste  nám  měl  sdělit,  než  se  prozatím  rozloučíme?

Řekl  jsem  Pes?  Hahahah.

NK:  Indonésané  jsou  docela  dobří  lidé,  ale  vždy  se  najde  pár  lidí,  kteří  si  myslí,  že  mají  právo  mít  všechno  v  držení  všech  ostatních.

NK:  Samozřejmě.  Podívejte  se  na  ta  jména  a  vidíte  dvě  banky.

Jedna  banka  se  zabývá  zajišťovacími  účty  a  má  na  ně  dohlížet  spolu  s  generálním  prokurátorem  Švýcarska.  A  přesto  byli  ve  všech  
druzích  korupce  –  ode  dne,  kdy  dovolili  americkým  bankám,  aby  je  kupovaly.

Tady  to  máte  stejně,  ale  celkově  jsou  to  pracovití  a  vřelí  lidé.

Náš  spolupracovník  Nelu  v  Indonésii  je  dobrým  příkladem.  Pokud  si  myslí,  že  to  pomůže  jeho  zemi,  vykope  díru  na  druhou  stranu  země.  
Kdysi  jsme  v  naší  zemi  měli  takovou  loajalitu  –  a  stále  máme  –  ale  teď  to  nemůžeme  dělat  příliš  nahlas.

Nyní  se  podíváte  na  pana  Linga  a  vidíte  ředitele  jedné  z  nejvýznamnějších  asijských  bank.  Co  získáte,  když  jednomu  utečou  jeho  agenti  za  
Edym  Senem  Soekantem?  Konspirace!!!  Máme  velké  štěstí,  že  máme  oči  všude.

DW:  Každý  má  velké  štěstí.  Chápu  důsledky  toho,  co  zde  pro  lidstvo  děláte,  a  podporuji  vás.  Nějaké  závěrečné  prohlášení,  Neile?

WILCOCK /  KEENANSKÝ  DOTAZNÍK,  ČÁST  TŘETÍ

DW:  Kdy  si  myslíte,  že  tento  proces  skončí?
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Dále  se  rozumí,  že  se  snaží  vyrvat  zajišťovací  účty,  které  spadají  pod  zastřešení  Group  K  Ltd.,  tím,  že  svádějí  Seno  Edy  Soekanto  k  
podpisu  nástrojů  určených  k  vytváření  podvodných  nároků.

Tento  agent  Alex  Ling  Lee  Soon,  jmenovitě  Jack  Singh,  se  právě  v  tomto  okamžiku  psaní  setkává  s  Dr.  Seno  Edy  Soekantem  –  ve  snaze  
získat  kontrolu  nad  zárukou  rodinného  dědictví.

Podle  dozorčích  Strážců  účtů  tento  podvodný  pokus  o  nezákonné  vymáhání  plateb  z  Účtů  zajištění  provedly  8.  dubna  2012  osoby  
spojené  s  Alexem  Ling  Lee  Soonem  ze  Singapuru.

Po  této  době  již  Seno  Edy  Soekanto  neměl  kontrolu  nad  zárukou  rodinného  dědictví.  Nikdy  nebyl  kontrolorem  mezinárodních  
kolaterálních  kombinovaných  účtů,  protože  nikdy  nebyl  pověřen  žádnou  takovou  autoritou.

Alex  Ling  Lee  Soon  a/nebo  jeho  společnost  zaplatili  přibližně  2,5  milionu  dolarů  Seno  Edymu  Soekantovi  za  knihy,  které  nemají  žádnou  
hodnotu  nebo  hodnotu  při  výkonu  manažerské  kontroly  nad  zajišťovacími  účty.

To  je  způsobeno  skutečností,  že  mezinárodní  kolaterální  kombinované  účty  jsou  pod  kontrolou  Soekarno  Trust  -  a  současnými  zakladateli  uvedeného  

Trustu  jsou  Neil  F.  Keenan  a  Keith  F.  Scott.

Švýcarské  úřady  nás  upozornily,  že  předseda  Kaspar  Villiger  z  UBS  se  pokusil  obejít  zákonně  jmenované  manažery  a  osadníky  Soekarno  
Trust  –  jmenovitě  Neila  F.  Keenana  a  Keitha  F.  Scotta.

Seno  Edy  Soekanto  byl  svého  času  držitelem  záruky  rodinného  dědictví  -  fondu,  který  měl  doručit  obyvatelům  Indonésie  -  ale  selhal  ve  
svých  povinnostech  a  tato  pozice  skončila  v  roce  1998.

Tento  plán  se  provádí  na  základě  vzájemné  dohody  s  UBS-AG,  i  když  UBS-AG  a  Alex  Ling  oba  vědí,  že  takové  ujednání  je  kriminálně  
podvodné.

Alex  Ling  brzy  uvidíme

Seno  Edy  Soekanto  nedokázal  získat  tuto  záruku  více  než  čtyřicet  let  a  nárok  byl  ztracen  po  uzavření  úřadu  Seno  Edy  Soekanto  v  roce  
1998.

Tyto  nároky  by  pak  byly  použity  jako  veřejná  omluva,  která  by  jim  umožnila  nezákonný  přístup  k  mezinárodním  kolaterálovým  
kombinovaným  účtům.

Jeho  podpisem  smlouvy  s  námi  dne  6.  listopadu  2011  nebylo  převzetí  kontroly  nad  zárukou  rodinného  dědictví.  Ve  skutečnosti  to  
byla  žádost,  abychom  mu  pomohli  získat  zpět  cokoli  a  vše,  co  by  se  dalo  zachránit  z  toho,  že  nezískal  toto  dědictví.
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První  část  má  opět  nějakou  právní  podstatu,  která  by  ujasnila  pointu.  Poté  uvidíte  to  dobré.  Vše  od  tohoto  bodu  dolů  je  součástí  
čestného  prohlášení  o  závazku.  Svůj  návrat  signalizuji  napsáním  WILCOCK.

PODEPSANÉ  zakladateli  fondu  Soekarno  Trust  –  jinak  veřejně  známého  jako  Mezinárodní  kolaterální  kombinované  účty.

OZNÁMENÍ!

Tato  dohoda  je  platná  do  roku  2020.  Bez  ohledu  na  to,  jaká  nyní  Seno  Edy  Soekanto  učiní  ohledně  uvedeného  dědictví,  není  relevantní  
kvůli  vypršení  jeho  pravomoci,  která  byla  datována  v  roce  1998.

Zabezpečení  (15  USC)

_____________________________________

Dále  je  třeba  poznamenat,  že  Kaspar  Villiger,  předseda  UBS,  byl  spolu  se  svou  bankou  již  dříve  upozorněn,  aby  přestal.  Takový  příkaz  
vydal  kontrolní  orgán.

_____________________________________

Neil  F.  Keenan,  11.  dubna  2012

Stejným  kontrolním  orgánem  byla  navíc  BIS  postavena  do  podobného  postavení.

Keith  F.  Scott,  11.  dubna  2012

Sledovací  vlajka  USSEC
Ne  bod  zákona

ČESTNÉ  PROHLÁŠENÍ  O  POVINNOSTI  --  ZALOŽENÍ  ZÁLOŽNÍCH  ZÁLEŽITOSTÍ  VŮČI  12  FEDERÁLNÍM  REZERVNÍM  BANKÁM

Dne  8.  dubna  2012  vstoupil  zaměstnanec  Alex  Ling  Lee  Soon  do  Indonésie  ve  snaze  spáchat  podvod  jménem  pana  Linga  a/nebo  jeho  
společnosti.

To  se  nejen  zaměřovalo  na  fondy  Family  Heritance  Guarantee,  ale  bylo  také  zamýšleno  jako  vytvoření  příležitosti  k  
nelegálnímu  podvádění  a  krádeži  ze  zajišťovacích  účtů  –  které  nemají  nic  společného  se  Seno  Edy  Soekantem  nebo  Alexem  Ling  Lee  
Soonem.

A  nyní  k  velkému  finále.  Neil  a  já  jsme  měli  od  minulého  víkendu  rozsáhlý  konferenční  hovor  s  Drakem  a  jeho  společníky,  včetně  
pozoruhodného  nového  zasvěcence,  kterého  jsem  nikdy  předtím  nepotkal.

Drakeovi  bylo  řečeno,  že  předtím,  než  dojde  k  hromadnému  zatýkání,  musí  nastat  určitý  sled  událostí.  Založení  tohoto  zástavního  
práva  je  jednou  z  těchto  událostí.

KDE;  my,  níže  podepsaní,  nařizujeme  Alexovi  Ling  Lee  Soonovi,  Jacku  Singhovi,  panu  Cheeovi,  Kasparu  Villigerovi  a  Švýcarské  Union  
Bank,  aby  odstoupili  –  a  dne  11.  dubna  2012  PŘESTALI  A  VZDALI  SE,  nebo  čelit  soudnímu  sporu.

Uvědomte  si,  že  v  týdnu  od  13.  dubna  budete  mezinárodně  odhaleni  za  své  provinění.
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Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  zástavního  práva  v  prodlení  (po  90  dnech).

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

použít  souhrnný  proces.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

Zaručeno  ---  Všichni  muži  budou  mít  v  souladu  se  zákonem  nápravu.  Pokud  náprava  neexistuje  nebo  pokud  byla  existující  náprava  rozvrácena,  

pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dodat  mu  důvěryhodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Obchodní  zástavní  právo

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

(Jedná  se  o  ověřená  jasná  fakta)

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí  –  protože  

žádný  dluhopis  neznamená  žádnou  odpovědnost,  neznamená  žádnou  moc  oficiálního  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  politickou  moc  

společnosti  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  firemní  vozidlo.

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Maxima:

Zabezpečení  (15  USC)

Toto  je  příznak  USSEC  Tracer  Flag
Ne  bod  zákona

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  nenahlásí  nárok  jeho  Bonding  Company,  a  to  je  

trestným  činem,  když  agent  Bonding  Company  nezaplatí  Pohledávku.

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  pokojně  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.
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PO  Box  2076

dba  generální  ředitel  Federal  Reserve  Bank  of  Philadelphia

Jeffrey  M  Lacker/Zástavní  dlužník

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

VEŘEJNÉ  SPOJENÉ  O  NEBEZPEČÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ

dba  generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  Bostonu

(212)  720-5000

Cleveland,  OH  44114

Ivins,  Utah  [84xxx

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Liberty  Street  33

dba  generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  Clevelandu

Dennis  P.  Lockhart/Zástavní  dlužník

Keith  Scott/Zástavní  věřitel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty  pod  

notářským  akceptorem

William  Dudley/Zástavní  dlužník

(215)  574-6000

Richmond,  VA  23219

10  Independence  Mall

dba  generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  Richmondu

Boston,  MA  02106-2076

strany:

1455  East  Sixth  Street

dba  generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  Atlantě

Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  

veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky  a  číslo  pojistky  dluhopisu  –  a  je-li  to  požadováno,  kopii  pojistky  popisující  lepení  pokrytí  jejich  konkrétního  

pracovního  výkonu.

Charles  I  Plosser/Zástavní  dlužník

600  Atlantic  Avenue

(216)  579-2000

Krabice  123

dba  generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  New  Yorku

Sandra  Pianalto/Zástavní  dlužník

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

Eric  S.  Rosengren/Zástavní  dlužník

New  York,  NY  10045

701  East  Byrd  Street

(804)  697-8000

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

(617)  973-3000

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

Philadelphia,  PA  19106
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4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  
Federálního  rezervního  systému.

Kansas  City,  MO  64198  (816)  
881-2000

1000  Peachtree  Street,  NE

Richard  W.  Fisher/Lien  Dlužník  dba  
generální  ředitel  Federal  Reserve  Bank  of  Dallas  2200  
North  Pearl  Street  Dallas,  TX  75201  Mailová  adresa:  PO  

Box  655906  Dallas,  TX  75265-5906  (214)  922-6000

Atlanta,  GA  30309-4470  (404)  

498-8500

Další  STRANY /  zástavní  dlužníci:  John  Má  1-20

John  C.  Williams/Lien  Dlužník  dba  
generální  ředitel  Federal  Reserve  Bank  of  San  Francisco  101  
Market  Street  San  Francisco,  CA  94105  Poštovní  adresa:  PO  Box  

7702  San  Francisco,  CA  94120  (415)  974-2000

Charles  L.  Evans/Lien  Dlužník  dba  

generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  Chicagu  230  
South  LaSalle  Street  Chicago,  IL  60604  (312)  322-5322

obvinění:

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.  (2  420  937,4  metrických  tun.)

James  B.  Bullard/Lien  Dlužník  dba  
generální  ředitel  Federal  Reserve  Bank  of  St.  Louis  411  
Locust  Street  St.  Louis,  MO  63102  (314)  444-8444

Narayana  Kocherlakota/Lien  Dlužník  dba  
generální  ředitel  Federální  rezervní  banky  v  Minneapolis  90  
Hennepin  Avenue  Minneapolis,  MN  55480  Poštovní  adresa:  
PO  Box  291  Minneapolis,  MN  55480-0291  (612)  204-5000

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  
kilogramů  ryzího  zlata.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

Esther  George/Lien  Dlužník  dba  
generální  ředitel  Federal  Reserve  Bank  of  Kansas  City
1  Memorial  Drive
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14.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Federálního  rezervního  systému  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky  –  

společně  a  jednotlivě.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  od  roku  

1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

Důkaz  obvinění:

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

1.  Množství  zlata  v  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  –  vydělávaly  si  jmění  

nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.  Klíčovými  z  nich  jsou  členové  (ale  nejen) :-

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

Společnost  Skull  and  Bones
Výbor  300

přístup.

Společnost  Bilderberg

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  kilogramů  

ryzího  zlata.

Trilaterální  komise

7.  Zlato  je  ve  skutečnosti  vlastněno  vládami  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  a  celý  

centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

Rada  pro  zahraniční  vztahy

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  přesahující  

hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

9.  Zlato  bylo  vloženo  do  systému  skupinou  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  
Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  

Federálního  rezervního  systému.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Společnost  Bilderberg

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  přesahující  

hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  od  roku  

1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

přístup.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  –  vydělávaly  si  jmění  

nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.  Klíčovými  z  nich  jsou  členové  (ale  nejen) :-

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

7.  Zlato  je  ve  skutečnosti  vlastněno  vládami  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Společnost  Skull  and  Bones

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  a  celý  

centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

Výbor  300

Trilaterální  komise

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

Rada  pro  zahraniční  vztahy

9.  Zlato  bylo  vloženo  do  systému  skupinou  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  
Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

_____________________________________

2,420,937,400

Oznámení:

Jakékoli  a  všechny  účty,  aktiva,  dluhopisy,  pojištění,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství  a  podobně,  vlastněné/
spravované  Federálními  rezervními  bankami  na  jakémkoli  místě  pod  kontrolou  Federálních  rezervních  bank.

Účetní  kniha  pro  tento  Pravdivý  účet  je  založena  na  sazbě  4  %  ročně  z  jistiny  pronajatého  zlata,  což  bylo  2  420  937  400  kilogramů  ryzího  
zlata.  Celková  částka  od  roku  1961  do  současnosti  je  následující:

96  837  496  ročně

Jakékoli  a  veškeré  vyvrácení  musí  dosáhnout  úrovně  přísahy  žadatelů  o  zástavní  právo,  aby  bylo  považováno  za  platné  [žádná  přísaha  pod  
„bolestmi  a  tresty“  není  přijatelná].

časy  .04

Zástavní  dlužníci  mají  zaručeno  deset  dní  (10)  po  obdržení  tohoto  čestného  prohlášení  o  povinnosti  odpovědět/vyvrátit,  jinak  je  tato  
záležitost  stare  decisis  a  res  judicata  –  a  zástavní  dlužníci  vytvořili  estoppel  in  pais.

Já,  Neil  Francis  Keenan,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  –  a  
vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  domníváte  se,  že  výše  popsané  činy  
byly  spáchány  v  rozporu  se  zákonem.  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

krát  51  let

14.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Federálního  rezervního  systému  jsou  považováni  za  zástavní  
dlužníky  –  společně  a  jednotlivě.

96,837,496

Osvědčení

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Jistota:

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  –  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  jiného  než  a  domnívám  se,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  
v  rozporu  se  zákonem.  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

4  638  791  996  kilogramů  ryzího  zlata

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  dodali  zástavním  věřitelům  4  638  791  996  kilogramů  čistého  zlata.
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Keith  Francis  Scott

Věřím,  že  budu  v  pořádku.  Nikdo  mi  přímo  neublížil.  Chci,  aby  bylo  naprosto  jasné,  že  pokud  bude  poškozen  někdo  jiný,  na  kom  mi  záleží,  bude  to  
mít  přímé  následky.  Jste  nařízeni  zastavit  a  upustit.  Nyní.

Pokud  měla  smrt  mého  přítele  něco  společného  s  tím,  na  čem  pracuji,  hluboce  se  omlouvám  -  jemu  i  jeho  rodině.

Mohlo  se  jednat  o  záměrný  krok  zasvěcených  osob,  který  měl  vyvolat  další  strach,  a  zároveň  to  vypadalo,  že  je  to  práce  prostých  podvodníků.

Synchronizace  hodin  bývá  nejčastější,  protože  na  hodiny  se  díváme  více  než  na  cokoli  jiného.

Neil  Keenan  a  Keith  Scott  chtěli,  aby  tato  webová  stránka,  Divine  Cosmos,  byla  první,  kdo  tyto  řády  debutuje  –  kvůli  tomu,  jak  tvrdě  jsem  pracoval  

a  kolik  jsem  obětoval,  abych  podpořil  tuto  důstojnou  věc.

Hackeři  napadli  Disclose.tv  a  zveřejnili  něco,  co  na  první  pohled  vypadalo  jako  vládní  oznámení.  Byl  to  podvod.  Agentury  a  ustanovení  uvedená  v  

oznámení  neexistují.

To  je  něco,  co  dělám  pro  dobro  všech.  neustoupím.  Nenechám  se  zastrašit.

Dosáhli  jsme  kritického  okamžiku,  kdy  se  historické  události  dějí  a  budou  dít.  Toto  je  vlastně  velmi  vzrušující  doba.  Množství  důkazů,  že  se  blíží  

hromadné  zatýkání,  je  ohromující.

Toto  neruší  mé  předsevzetí.  Pokud  něco,  posiluje  to.  Svoboda  a  bezpečnost  naší  planety  je  důležitější  než  moje  osobní  obavy  nebo  problémy.

Ve  svém  zármutku  jsem  se  cítil  ohromen  myšlenkou,  že  stránky  začínají  být  napadány  a  zavírány.  Měl  jsem  si  to  více  ověřit,  ale  ve  svém  

emocionálním  stavu  jsem  to  podělal.  Omlouvám  se.

Dávám  hlas  pouze  skutečným  hrdinům  -  statečným  mužům  a  ženám,  kteří  povedou  tato  masová  zatýkání  a  osvobodí  naši  planetu  od  finanční  tyranie.

AKTUALIZACE  PONDĚLÍ  16.  DUBNA  2012:  SYNCHRONICITA  OPĚT  ÚRAZUJE

_____________________________________

Neustoupíme.  Nenecháme  se  zastrašit.

Spojme  se  a  udělejme  vše  pro  to,  abychom  zajistili  mír  na  této  planetě.  Prosíme,  pomozte  šířit  tuto  zprávu  a  zajistit,  že  pravda  nemůže  být  udušena.

Již  mnoho  let  se  mi  v  příznivých  okamžicích  objevují  opakující  se  čísla  –  například  u  hodin,  pokladních  dokladů,  bankovních  zůstatků,  SPZ  a  počítadla  

kilometrů  mého  auta.

WILCOCK:  A  TAM  TO  MÁTE

Přiznejme  jim  plnou  zásluhu  tam,  kde  je  splatná  zásluha.  Všichni  se  spojujeme  a  čelíme  svým  nejčernějším  obavám,  abychom  vytvořili  budoucnost,  na  

kterou  můžeme  být  hrdí  –  pro  sebe,  naše  děti,  děti  našich  dětí  a  tak  dále.

AKTUALIZACE  DALŠÍ  DEN  14.  DUBNA:  HOAX

Berte  si  to,  jak  chcete  –  nebo  vůbec  nic  –,  ale  synchronicita  pokračuje,  když  píšu  tyto  články.
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Pořád  jsem  neměl  pocit,  že  bych  to  měl  zveřejňovat,  protože  jsem  nechtěl  diskreditovat  práci,  ale  přesto  to  bylo  
fascinující.  Vyjmul  jsem  e-mailovou  adresu  a  IP  adresu  komentátora  ve  Photoshopu  pro  jeho  ochranu.  Tady  jsou  ty  grafiky:

KOMENTÁŘ  PŘISPÍVÁ  VTEŘINU  OD  3:33:33  –  JAK  DOKONČIL  MODERÁTOR

Od  té  doby,  co  jsem  začal  pracovat  s  tímto  webovým  softwarem,  však  počítadlo  návštěv  dělá  velmi  zajímavé  věci  --  
téměř  pokaždé,  když  něco  napíšu.

Jeden  z  našich  moderátorů  komentářů  byl  opravdu  překvapen,  když  viděl  zveřejněný  komentář,  který  byl  o  jednu  
sekundu  méně  než  3:33:33.  Přišlo  to  přesně  ve  chvíli,  kdy  dokončila  schvalování  téměř  100  komentářů  a  chystala  se  odhlásit.

Když  stiskla  tlačítko  pro  odeslání  několika  posledních,  poté,  co  udělala  většinu  z  nich,  objevil  se  tento  nový  komentář.

Něco  málo  přes  šest  hodin  poté,  co  jsem  poprvé  zveřejnil  tento  článek,  když  jsem  prováděl  další  drobné  úpravy,  
došlo  dvakrát  za  sebou  k  „synchronicitě  čítače  hitů“  –  přesně  deset  minut  po  sobě.  Nejprve  zasáhl  7222  a  poté  7444.

Okamžitě  viděla  čas,  vyfotila  ho  a  do  komentáře  k  němu  přidala  poznámku  moderátora  a  uložila.  Pak  to  vyfotografovala,  
stále  na  „vrcholu“,  než  to  schválila  –  a  odhlásila  se.

7222  přišel  v  čase  00:44.  Pak,  přesně  o  deset  minut  později,  dorazil  7444  ve  44.  úpravě,  kterou  jsem  v  článku  provedl:

599

Machine Translated by Google



NECHTĚL  JSEM  NIC  ŘÍKAT,  ALE....

Trvalo  docela  dlouho,  než  jsem  dal  všechno  do  pořádku,  a  na  osobní  úrovni  jsem  musel  projít  docela  procesem  smutku.  Část  problému  je,  že  

pokaždé,  když  jdu  na  procházku,  vidím  místo,  kde  se  to  stalo.

Článek  byl  původně  publikován  v  18:18.  A  když  to  právě  píšu,  máme  111818  přístupů  --  a  přesně  60  úprav.  60  je  klíčové  "harmonické  číslo"  v  posvátné  

matematice  -  jako  například  v  našem  časovém  systému.

až  do  druhého.  Bylo  také  18:18,  když  jsem  vytvořil  předchozí  článek.

ale  právě  teď  jsem  se  vrátil,  abych  udělal  jednu  menší  změnu,  a  stalo  se  to  znovu  velmi  dramatickým  způsobem.

Překvapivě,  když  jsem  dnes  začal  psát  nový  článek,  v  rámci  přípravy  na  zveřejnění,  byl  přesný  čas  18:18:18  --

pryč.

Získat  trojcifernou  synchronizaci  na  111  a  1818  na  počítadle  zásahů  a  mít  to  na  60.  úpravě,  to  mě  opravdu  nadchlo

Musím  přiznat,  že  i  poté,  co  jsem  viděl  spoustu  těchto  synchronic,  mě  tahle  obzvlášť  šokovala.

AKTUALIZACE  NEDĚLE  29.  DUBNA  2012  --  BRZÍ  SE  DALŠÍ  KOLO

Silva  to  nazval  „největší  událostí  všech  dob“.  Zdálo  se,  že  synchronicita  říkala,  že  má  pravdu.

Jako  vyšetřovatel  to  považuji  za  data.  Interpretace  se  mohou  lišit  od  „toto  je  zcela  BS“  až  po  myšlenku,  že  v  celém  tomto  procesu  funguje  nějaká  

forma  Božího  vedení,  ale  bylo  to  opravdu  úžasné  a  chtěl  jsem  to  předat  dál.

V  tomto  případě  jsem  nehodlal  zveřejňovat  tyto  synchronicity,  protože  někteří  lidé  si  vždy  myslí,  že  je  to  pověra  --

Chystáme  se  zveřejnit  další  kolo  této  bitvy  -  před  tím,  než  dokončím  díl  Divine  Intervention.

Přesto  jsem  udělal  velký  pokrok.
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Nemohl  jsem  uvěřit,  že  to  bylo  v  tomto  případě  načasováno  na  sekundu ,  ale  bylo  to  tam  --  přímo  přede  mnou.  Vědomě  jsem  neměl  
tušení,  že  by  se  to  mohlo  stát  -  ale  moje  tělo  to  nějak  udělalo  správně  včas.

Řekl  jsem,  že  to  je  téměř  jistě  nemožné  –  a  v  té  době  jsem  si  myslel,  že  to  bylo  jen  varování  před  tím,  co  by  se  stalo,  kdyby  se  skutečně  
pokusil  o  to  setkání.  Teď  to  vidím  jinak.

Přišla  nám  do  cesty  významná  nová  právní  podpora.  Bylo  nám  důrazně  doporučeno  odstranit  podpisy  z  webu,  aby  je  nepoctivé  
skupiny  nemohly  použít  k  pokusům  o  falšování  dokumentů.

BYL  PROROCKÝ  SEN,  NA  KTERÝ  JSEM  ZAPOMNĚLA

Byl  jsem  docela  šokován,  když  jsem  si  na  tento  sen  vzpomněl  zpětně.  Přišlo  to,  když  jsem  bydlel  v  hotelu  na  konferenci  v  
Atlantě.

Před  více  než  rokem  jsem  měl  sen,  že  ten  samý  přítel  by  mohl  potenciálně  zemřít,  kdybych  se  takto  postavil  "Iluminátům".

Další  krok  se  blíží  –  tak  zůstaňte  naladěni.

Řekl  jsem  mu  o  tom  snu  a  odradil  ho  od  jeho  myšlenky  pokusit  se  s  nimi  mít  přímé  osobní  setkání.  Doufal,  že  by  mohl  změnit  jejich  
názor,  ale  řekl  jsem,  že  ho  to  jen  zabije.

AKTUALIZACE  ÚTERÝ  8.  5.  --  PODPISY  ODSTRANĚNY

Tentýž  sen  říkal,  že  ostatní,  které  znám,  včetně  mě,  by  byli  v  pořádku,  ale  tento  konkrétní  přítel  by  mohl  být  ztracen.  Hned  poté,  co  
měl  tento  sen,  mi  zavolal  a  chtěl  se  s  nimi  pokusit  o  osobní  setkání.
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ZATYKAČ:  Zástavní  právo  vzneseno  vůči  G7

http://divinecosmos.com/start-here/davids-blog/1051-g7banks

602

centrální  banky
Napsal  David  WilcockÚterý,  01  květen  2012  11:33

Existuje  mnoho  důkazů,  že  tato  skupina  je  skutečná  –  a  brzy  bude  poražena.  Ve  světě  se  chystají  velké  změny.

HLAVNÍ  ZMĚNY,  KTERÉ  SE  DEJÍ

Dokázali  jsme,  že  malá  skupina  mezinárodních  bankéřů  se  zmocnila  kontroly  nad  planetou  a  jejími  zdroji.

Je  děsivé  zjistit,  že  svět  řídí  psychopati  –  kteří  chtějí  vidět  umírat  miliardy  lidí.

Jejich  plán  existuje  již  300  let  a  byl  dodržován  s  nelítostnou  účinností.

Mnoho  lidí  tomu  ani  nedokáže  čelit.  Jejich  mysl  se  prostě  vypne  -  a  často  útočí  na  posla.

Obtížnost  sesadit  tuto  skupinu  je  extrémní,  vzhledem  k  jejímu  pronikání  do  všech  aspektů  naší  společnosti  –  včetně  médií,  vlády  a  
soudnictví.

Žádný  zkorumpovaný  režim  však  nikdy  nepřežil  světlo  plného  odhalení  veřejnosti.  Naše  současná  situace  není  jiná.

Nyní  byly  vydány  zatykače  na  mezinárodní  pobočky  Federálního  rezervního  systému  –  Evropské  centrální  banky,  BIS,  Německo,  Francii,  
Nizozemsko,  Belgii,  Itálii  a  Japonsko.
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NIKDY  JSEM  NEČEKÁVAL  OSOBNÍ  ZAPOJENÍ

Nedlouho  poté,  co  jsem  zveřejnil  vyšetřování,  se  ozval  nový  zasvěcenec  jménem  Drake  –  tvrdící,  že  dostal  informace  od  „dobrých  hochů“  z  

Pentagonu,  aby  připravil  lidi  na  to,  co  se  chystají  udělat.

Tato  aliance  je  nicméně  znepokojena  reakcí  veřejnosti  po  této  události  –  protože  zejména  první  dny  budou  velmi  citlivé.

Ve  skutečnosti  jsem  šel  dovnitř  a  napadl  původní  žalobu  -  houževnatě.  Vznesl  jsem  několik  zásadních  kritik.  Moje  kritika  se  projevila  během  

několika  dní  po  jejím  zveřejnění.

Jakmile  to  bude  zveřejněno,  mohou  se  geologové  dohadovat  o  tom,  jak  tak  obrovské  ložisko  vzniklo  v  jedné  oblasti  světa  --

Tyto  asijské  země  vytáhly  z  tohoto  ložiska  tuny  a  tuny  zlata  a  vytvořily  z  něj  nejrůznější  podivuhodné  poklady.

Loni  v  listopadu  se  na  internetu  konečně  objevila  dlouho  očekávaná  žaloba.  Byla  podána  u  Southern  District  Court  of  New  York.

To  nic  nemění  na  tom,  jak  naléhavě  je  potřeba  to  udělat  –  zajistit  mírovou  budoucnost  pro  všechny  a  zabránit  Zemi  v  úplném  zničení.

ale  taková  je  situace.

Keenan  mi  dal  neuvěřitelné  množství  podpůrných  dat  ke  studiu.  Velká  část  z  toho  ještě  nebyla  vydána.

Co  však  víme,  je,  že  Keenanovy  žaloby  jsou  kritickou  součástí  tohoto  plánu.

K  mému  velkému  překvapení  mě  přímo  kontaktoval  Neil  Keenan,  který  jménem  aliance  podal  žalobu.

Drake  udělal,  co  mohl,  aby  se  o  tuto  informaci  podělil.  Chci  však  mít  jasno  v  tom,  že  nikdo  přesně  neví,  kdy  se  tak  stane.

Můj  závěr  byl,  že  tento  příběh  je  skutečně  velmi  skutečný  -  a  plánuje  se  hromadné  zatýkání.  Důvěryhodní  zasvěcenci  mi  poskytli  úžasné  podrobnosti  o  

tom,  jak  důkladný  a  dalekosáhlý  tento  plán  skutečně  je.

TROCHU  PŘÍBĚHU  ZPĚT

Nicméně  se  zdá,  že  je  brzy  svrhne  mezinárodní  koalice  138  národů  –  které  se  spojily,  aby  ukončily  finanční  tyranii.

Vzal  jsem  tato  data,  včetně  nikdy  předtím  neviděných  fotografií,  a  provedl  masivní  vyšetřování.  Konečné  výsledky  byly  zveřejněny  jako  Finanční  

tyranie  na  této  webové  stránce  divinecosmos.com.

Mají  lidem  vrátit  kontrolu  nad  světovým  bohatstvím  –  a  přímo  připravit  cestu  pro  uvolnění  utajovaných  technologií,  které  mohou  transformovat  naši  

biosféru  a  zahájit  skutečný  zlatý  věk.

Jade  Lion  odhalil,  že  jižní  Čínou  a  částmi  jihovýchodní  Asie,  včetně  Kambodže  a  Laosu,  prochází  masivní  žíla  zlata.

Benjamin  Fulford,  bývalý  šéf  východozápadní  kanceláře  časopisu  Forbes,  o  tom  nějakou  dobu  diskutoval  –  a  přestože  jsem  s  ním  dělal  čtyřikrát  

nebo  pětkrát  rozhovor,  byl  to  celý  rozsah  mého  zapojení.

HROMADNÁ  ZATÍŽENÍ  A  ZÁSTAVNÍ  ZÁSTAVY

Je  zřejmé,  že  pro  provozní  bezpečnost  je  pro  ně  nejlepší  říkat  co  nejméně.  To  je  nebezpečný  proces.  Buďme  upřímní.

Koncem  minulého  roku  se  ozval  insider  jménem  „Jade  Lion“.  Můj  přítel  ho  zná  mnoho  let  -  a  je  bezvadně  důvěryhodný.
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Bankéři  Federálního  rezervního  systému  o  tomto  zlatě  věděli  a  v  roce  1700  vymysleli  systematický  plán,  jak  se  ho  zmocnit.

Po  první  světové  válce  měl  japonský  císař  Hirohito  v  roce  1921  klíčovou  schůzku  s  bankéři  v  Londýně,  aby  propracovali  detaily  do  značné  míry  
tajného  plánu  na  zabavení  světového  zlata  –  a  jeho  uložení  na  „depozit“  u  Federálního  rezervního  systému.

Adam  Smith  publikoval  „Bohatství  národů“  v  roce  1776.  To  tvrdilo,  že  soukromé  vlastnictví  zlata  by  nevyhnutelně  způsobilo  války  a  
katastrofy,  protože  lidé  pokračovali  v  boji  o  vzácné  zdroje.

Veřejnost  by  nevěděla,  kolik  zlata  tam  bylo  -  a  skutečné  depozitáře  by  byly  střeženy  a  chráněny  smrtící  silou.

Dluhopisy  dostaly  úmyslné  chyby,  takže  pokud  by  se  je  někdo  pokusil  proplatit,  mohlo  to  být  považováno  za  podvodné.

Ačkoli  jsem  to  již  několikrát  řekl,  zde  je  stručná  rekapitulace  toho,  co  se  stalo.

Tím,  že  skryl  všechno  zlato,  nemohl  o  něj  žádný  národ  veřejně  soutěžit.  Bylo  jim  řečeno,  že  k  němu  budou  mít  všichni  spravedlivý  přístup  
prostřednictvím  svých  ministerstev  financí.

V  nedávné  době  bylo  určité  množství  dluhopisů  vytištěno  na  inkoustových  tiskárnách  a  zahrnuto  do  sbírky  -  takže  mohly  být  dále  použity  jako  
"důkaz",  že  byly  podvodné.

Mezi  cíle  „Iluminátů“  patřilo  totální  ovládnutí  planety  a  jejích  zdrojů.

Dluhopisy

V  Bavorsku,  které  je  nyní  součástí  Německa,  se  téhož  roku  zformovali  „Ilumináti“.

Na  celém  světě  byly  schváleny  zákony,  které  zakazovaly  vlastnit  zlato.  Kdo  jej  dobrovolně  nepředal,  tomu  byl  ukraden.  To  je  věc  veřejného  
záznamu.

Přesto  plán  trval.  První  světová  válka  byla  naplánována  desítky  let  předem,  aby  přesvědčila  světové  vůdce,  že  pokud  chtějí  mír,  musí  odevzdat  
své  zlato  do  kombinovaného  světového  depozitáře.

Některé  z  nich  byly  série  1928,  ale  většina  byla  série  1934.  Máme  rozsáhlou  fotografickou  dokumentaci  těchto  dluhopisů  ve  Finanční  tyranii.  
Znovu  a  znovu  o  tom  slyšíte  příběhy  ve  zprávách  -  zvláště  v  poslední  době.

Drželi  toto  zlato  v  tajnosti,  jak  jen  to  bylo  možné  -  ale  nikdo  nemůže  úplně  skrýt  něco  tak  velkolepého.

Dokumenty  byly  zabaveny  a  zveřejněny  bavorskou  vládou,  která  načrtla  celý  plán  -  a  někteří  ze  spiklenců  byli  zatčeni.

Dluhopisy  Federálního  rezervního  systému  byly  vydány  zemím,  které  se  vzdaly  svého  zlata  -  od  jedné  z  dvanácti  bank  Federálního  rezervního  
systému  ve  Spojených  státech.

podvod.

JAK  SE  TO  DĚLALO  --  STRUČNĚ

PLÁN  SE  POSOUVÁ  V  AKCI

Mezinárodní  verze  Federálního  rezervního  systému  se  začala  nazývat  Banka  pro  mezinárodní  platby  nebo  BIS.

V  budoucí  aktualizaci  se  budu  věnovat  ohromujícímu  počtu  zabavení  dluhopisů,  ke  kterým  došlo  právě  v  posledních  několika  měsících  –  
v  ohromujících  dolarových  hodnotách.  I  tak  se  nám  mainstreamová  média  snaží  namluvit,  že  je  to  čistě
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Tento  dokument  mě  nedávno  zaujal.  Věnoval  jsem  se  příběhu  Halkswortha  ve  Finanční  tyranii,  ale  nyní  máme  původní  dokument,  který  
rozbil  příběh  v  britské  národní  televizi.

Svou  pravomoc  nad  účty  přidělili  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

Nicméně  již  mnoho  let  vydávají  dluhopisy  série  1934.  Tato  situace  dosáhla  vrcholu  krize.  Poškozené  země  vytvořily  alianci,  aby  zastavily  
korupci.

Prezidentovi  Soekarnu  z  Indonésie  byla  udělena  zákonná  historická  práva  na  zabavené  zlato,  protože  85  procent  z  něj  bylo  z  Asie.  To  bylo  
uděleno  v  roce  1948  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Heavy  Freedom.

TROCHU  ZÁKONA

Federální  rezervní  systém  udělal  vše,  co  bylo  v  jeho  silách,  aby  potlačil  cenu  zlata  –  aby  se  vyhnul  tomu,  aby  se  tato  situace  nadále  vymkla  
kontrole  a  vyžadovala,  aby  tiskly  stále  více  dluhopisů  pro  původní  držitele.

Rozsah  lži  je  tak  obrovský,  tak  celosvětový  a  všezahrnující,  že  je  pro  lidi  těžké  uvěřit,  že  by  mohla  být  skutečná.  To  bylo  vždy  součástí  plánu.

Zlato  bylo  uloženo  do  centralizovaného  systému  „Banky  pro  mezinárodní  platby“  skupinou  správců,  které  jmenoval  Soekarno.

TĚŽKO  SI  TO  PŘEDSTAVIT

Soekarno  byl  jmenován  jako  M1  (měnový  kontrolor).  Celý  centralizovaný  systém  byl  legálně  dán  do  jeho  dispozice  jako  správce.

Po  letech  totální  frustrace  a  podvodu  se  Mandátům  zcela  nepodařilo  získat  zpět  jakýkoli  přístup  ke  svému  zlatu.

Nicméně  tato  „okultní  ekonomika“  je  tou  nejnebezpečnější  věcí,  o  které  můžete  na  veřejnosti  mluvit.  Je  mnohem  klasifikovanější  než  
například  téma  UFO.  Tajemství  kolem  toho  bylo  velmi  dobré  --  až  donedávna.

VŠECHNO  TEĎ  DOSTÁVÁ  DO  HLAVY

Většina  lidí  by  nikdy  ve  svém  životě  nedokázala  obhájit  tak  velkou  lež  –  takže  si  rozhodně  nemyslí,  že  by  se  to  mohlo  stát  na  celosvětové  
scéně.

Tito  správci  vytvořili  sdružení  nyní  známé  jako  Amanah  neboli  Mandáty.

To  umožnilo  vytvoření  sítí  nezbytných  k  vtažení  mezinárodního  společenství  –  včetně  „dobrých  hochů“  v  Pentagonu  –  do  tohoto  boje,  aby  
bylo  spravedlnosti  učiněno  zadost.

Typická  truhla  s  dluhopisy,  naplněná  deseti  zapečetěnými  kovovými  krabicemi  s  dluhopisy,  má  v  sobě  dluhopisy  v  hodnotě  tří  bilionů  dolarů.

Samozřejmě  se  to  snaží  zlehčit  –  ale  tyto  informace  se  stále  znovu  a  znovu  objevují  na  povrch.  Lidé  jsou  i  nadále  zatýkáni,  když  
se  zběsile  pokoušejí  proplatit  tyto  dluhopisy,  dokud  je  ještě  čas.

Podání  zástavních  práv  vůči  Federálnímu  rezervnímu  systému  a  jeho  složkám  je  dalším  velkým  krokem  k  osvobození  naší  planety.

DOKUMENT  „JOURNEYMAN  PICTURES“  O  HALKSWORTHU

Jak  spotová  cena  zlata  rostla,  Federální  rezervní  systém  byl  povinen  vydávat  stále  více  dluhopisů  původním  držitelům  v  Asii  –  ale  ty  jsou  
bezcenné.
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Nyní  však  máme  obrovské  množství  nových  informací,  které  musíme  protřídit  a  zvážit.

Stále  přibývají  důkazy,  že  je  to  skutečné.  Winston  Shrout  je  pouze  nejnovějším  hlasem,  který  do  příběhu  přidává.

Informace  v  něm  jsou  obrovské,  ale  pokud  to  opravdu  chtějí  vědět,  vše  je  pro  ně  zdokumentováno.

včetně  právnických  fakult  -  ale  informace  jsou  k  dispozici,  pokud  víte,  kde  hledat.

ZATYKAČE

http://divinecosmos.com/winston2012.zip

Stejně  jako  ostatní  aspekty  tohoto  příběhu  byl  systém  admirality  téměř  zcela  utajen  před  veřejností  --

ČAS  PROVOZOVAT  S  ODBORNÍKEM

Zatýkací  rozkaz  je  jen  tak  dobrý,  jak  dobrý  je  jeho  výkon.  Winston  přímo  přiznává,  že  „dobří  hoši“  v  Pentagonu  jsou  jménem  
mezinárodní  aliance  138  národů  připraveni  použít  tato  zástavní  práva  jako  právní  základ  pro  hromadné  zatýkání.

Nejlepší  věc,  kterou  můžete  udělat,  pokud  je  to  vůbec  zajímá,  je  povzbudit  lidi,  aby  si  jako  výchozí  bod  přečetli  Finanční  tyranii.

Nicméně  můžete  skončit  s  JD  v  právu  a  mít  minimální  nebo  žádné  znalosti  o  zákonech  admirality  používaných  zasvěcenci.

Ačkoli  Winston  v  tomto  rozhovoru  pokryl  oslnivou  řadu  témat,  jedna  věc,  která  mě  opravdu  zaujala,  byla  skutečnost,  že  tato  zástavní  práva  
představují  právní  zatykače  na  spiklence  Federálního  rezervního  systému.

DŮKAZY  SE  STÁLE  MONTUJÍ

Udělal  jsem,  co  bylo  v  mých  silách,  abych  nechal  toho  muže  mluvit,  protože  jsem  věděl,  že  nemůžu  sledovat  všechno,  co  říká  v  reálném  
čase.  Těším  se,  až  si  přepis  přečtu  a  vstřebám  všechny  tyto  nové  informace.

ZÁKONY  ADMIRALITY

Potřeboval  jsem  více  informací,  abych  mohl  tyto  zástavní  práva  zveřejňovat.  Keenanův  špičkový  expert  na  právo  admirality,  Winston  
Shrout,  souhlasil  s  tím,  že  v  rozhovoru  vezme  všechny  mé  otázky.

Toto  NENÍ  zamýšleno  k  nahrazení  nebo  převzetí  stávajících  zvolených  vlád.  Pokud  by  tato  kabala  nebyla  tak  silně  vetkaná  do  naší  
společnosti,  tato  masová  zatýkání  by  byla  mnohem  jednodušší.

Vše,  co  bylo  řečeno,  většina  lidí  pravděpodobně  nebude  mít  čas  se  do  toho  ponořit  natolik,  aby  to  skutečně  pochopili.

Nechtěl  jsem  se  vyhnout  této  kontroverzi.  Tato  nová  zástavní  práva  byla  podána  v  rámci  systému  Admirality  Law,  který  je  extrémně  
komplikovaný  a  záhadný.

Tady  je  odkaz  na  ten  rozhovor.  Jednoduše  si  stáhněte  tento  soubor  ZIP,  otevřete  jej  a  rozhodněte  se,  kam  chcete  své  MP3  umístit.  Je  to  tak  
jednoduché.

Mnoho  komentátorů  říká,  že  se  svou  rodinou  a  přáteli  nikam  nedostanou,  když  se  to  snaží  vysvětlit.

Poslední  třetina  rozhovoru  je  místo,  kde  jsme  dosáhli  „kroku“,  kdy  jsem  se  cítil  docela  jistý,  že  budu  schopen  sledovat,  co  mi  říká.

Mnoho  lidí  se  pokusilo  roztrhat  zástavní  práva  vůči  dvanácti  bankám  Federálního  rezervního  systému,  která  byla  zveřejněna  v  naší  předchozí  
aktualizaci.
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Jakmile  získáme  audit,  zjistíme,  kdo  co  udělal  –  a  to  včetně  lidí  v  BIS,  další  pobočce  staré  dobré  skupiny  FED.

NK:  Určitě  ano,  Davide.  Dnes  se  říká,  že  staří  federálové,  ne  mladí  federálové,  kteří  s  tím  nechtějí  mít  nic  společného  –

Kde  je  ochrana  těchto  účtů,  Neile?

I  když  se  někteří  lidé  chtějí  dohadovat  o  tom,  kolik  zlata  tam  skutečně  je,  je  prokazatelným  faktem  v  samotných  dokumentech  
charty  BIS,  že  na  těchto  účtech  bylo  shromážděno  zlato  lidí  z  celého  světa.

DW:  Neile,  slyšel  jsem  vás  říkat,  že  federálové  –  konkrétně  ti,  kterým  nyní  říkáte  staří  federálové  –  se  pokoušejí  vyplenit  UBS  za  zlato  z  
globálního  účtu.  Je  to  opravdu  pravda?

DW:  Podívejte  se,  čím  si  Bernanke  na  globální  scéně  prošel.  Během  záchranných  akcí  byl  veřejně  grilován  a  udělal  z  něj  padoucha  pro  
něco  mnohem  většího,  než  je  on.  Určitě  chápu,  proč  by  ustoupil.

-  včetně  Bernankeho  -  tlačí  svou  váhu  v  UBS  a  tak  dále.

NK:  Úřad  generálního  prokurátora  Švýcarska  je  má  chránit  –  ale  zdá  se,  jako  by  v  práci  spali,  co  říkáte?

Nesouhlasili  byste?

ROZHOVOR  S  NEILEM  KEENANEM

Skutečným  problémem  jsou  zde  zběsilé  pokusy  ukrást  tyto  účty,  které  jste  odhalil.  V  žádném  případě  to  není  běžný  způsob  podnikání.  
Rozhodně  to  zní,  jako  byste  získali  jejich  pozornost  a  oni  vědí,  že  jejich  čas  vypršel.

Bankéři  Federálního  rezervního  systému  začínají  být  zoufalí.  Dělají,  co  mohou,  aby  se  pokusili  zlato  ukrást  a  ukrýt.  To  je  první  věc,  o  
které  jsme  diskutovali.

DW:  Jak  to  vůbec  mohou  dělat?  Pokud  jsou  tyto  účty  „vkladem“,  pak  by  měli  být  vkladatelé  chráněni!

NK:  Očividně  vědí,  že  je  konec,  Davide,  když  dávají  najevo  takové  zoufalství.  Požadujeme  audit  a  přezkoumání.  Poslal  jsem  vám  
všechny  papíry,  abyste  je  sem  zahrnuli.

Když  mě  Neil  požádal,  abych  zveřejnil  další  kolo  zástav  –  tentokrát  proti  mezinárodním  divizím  Federálního  rezervního  systému  –  byl  
jsem  přirozeně  skeptický.  Chtěl  jsem  více  informací.
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Většina  lidí  je  připravena  vypořádat  se  s  nesmiřitelným  strachem  bez  tváře  tím,  že  ho  psychicky  potlačí.  Nechtějí  tomu  čelit.  Potřebují  být  schopni  

fungovat  ve  svém  životě,  pracovat  v  zaměstnání,  vychovávat  děti  a  být  šťastní.

Analogie  „Čaroděj  ze  země  Oz“  je  velmi  přesná,  Davide.  Lež  je  tak  rozsáhlá,  tak  všezahrnující,  že  vše,  co  jsme  si  mysleli,  že  víme  o  světě,  je  iluze  

–  a  skutečně  existuje  „Muž  za  oponou“.

NK:  Pravděpodobně  největším  příkladem  je  myšlenka,  že  „všichni  jsou  v  tom“  –  všichni  ve  vládě,  finančním  světě,  armádě,  korporátním  světě  a  

mediálním  komplexu.

před  lety.

DW:  Správně.  Jak  tedy  vidíte,  že  se  z  toho  vymaní?  Jak  mohou  přijít  na  to,  že  nejsou  „blázni“  a  že  se  všichni  ve  stejnou  dobu  probouzejí  do  stejných  

věcí?

Dělají  to  proto,  aby  chránili  své  křehké  sevření  míru  a  stability  světa,  ve  který  chtěli  věřit.

Jsou  to  však  všechno,  jen  ne  obyčejní  zloději.  Pečlivě  dodržují  plán,  kterého  sestavili  přes  300

Můžete  nám  trochu  říct,  jak  to  vidíte  ze  svého  pohledu?

Všechny  tyto  „orgány“  byly  důkladně  infiltrovány  a  kooptovány  Federálním  rezervním  systémem  –  jak  jste  tak  efektivně  zdokumentovali  

ve  „Finanční  tyranii“.

DW:  Myslím,  že  vím,  kam  tady  míříš,  ale  to  je  docela  odvážné  prohlášení,  Neile.  Co  byste  považoval  za  příklad  „společného  folklóru“  v  rámci  

hnutí  Pravda?

DW:  Správně.  Rozsáhle  jsem  o  tom  psal  ve  Finanční  tyranii.  Je  to  neuvěřitelný  příběh  a  lidé  to  nepochybně  mají  těžké,  protože  nechtějí,  aby  je  

ostatní  obviňovali  z  toho,  že  jsou  „blázni“.

NK:  Co  si  neuvědomují,  je,  že  jejich  pohled  na  svět  pro  ně  vytvořila  média,  vzdělávací  systém  a  vládní  „orgány“.

NK:  Byli  naučení  kupovat,  kupovat,  kupovat  –  věřit,  že  výrobky  jim  udělají  radost.  Po  celou  dobu  jsou  tyto  produkty  opravdu  jen  berličkou,  kterou  

používají  jako  narkomani,  aby  se  vyhnuli  zoufalé  pravdě  o  své  situaci.

Je  psychologicky  ohromující  zjistit,  že  svět  řídí  luciferský  kult  –  jehož  cíle  jsou

Prezident  je  správcem  švýcarské  rady  a  ta  má  zajistit,  aby  účty  nebyly  zneužity.  Konečná  pravomoc  spadá  pod  švýcarského  generálního  

prokurátora.

NK:  Mnoho  lidí  „spalo“  a  neuvědomují  si,  co  tento  plán  skutečně  zahrnuje.  Je  snadné  pochopit  proč  –  protože  když  o  tom  slyšíte,  nemůžete  se  

ubránit  strachu.

DW:  Děkuji.

Dokonce  i  lidé,  kteří  se  zabývají  „teorií  spiknutí“,  mají  tendenci  vidět  pouze  určité  části  obrazu.

Tito  lidé  se  nyní  ocitli  na  kratším  konci  hole  –  a  tak  rabují  a  loupí,  jako  každý  obyčejný  zloděj.

Nejen,  že  se  dívají  na  druhou  stranu,  Davide,  ve  skutečnosti  nakonec  útočí  na  ty  lidi,  kteří  jim  přinášejí  pravdu.

Existuje  tolik  dezinformací,  že  většina  těchto  znalostí  musí  být  také  zpochybňována  a  často  mají  o  něco  větší  hodnotu  než  běžný  folklór.

každý  kousek  tak  ďábelský  jako  jakákoliv  biblická  analogie,  kterou  můžete  najít,  z  pohledu  kohokoli  mimo  jejich  vlastní  řady.

Když  si  přečtete  titulky,  můžete  je  znovu  a  znovu  vidět,  jak  se  chytají.  Byl  tu  jeden  „skandál  s  falešnými  dluhopisy“  za  druhým.  V  zákulisí  je  to  
mnohem  horší.
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Viděl  jsem  druh  ohně,  který  jsi  vyvolal,  když  jsi  zaujal  tuto  pozici,  a  není  to  hezké.  Nicméně  chápu,  proč  se  lidé  dostávají  na  
tvůj  blog  a  kárají  tě,  Davide.

NK:  Není  pochyb  o  tom,  že  dokončení  věcí  nám  trvalo  déle,  než  jsme  doufali.  Za  to  se  omlouvám.

Zoufale  se  snažila  nastolit  mír  –  ale  dostala  příkaz  sabotovat  jednání.  Byla  také  hodně  varována  před  11.  zářím,  než  se  to  
skutečně  stalo  –  a  nakonec  byla  uvězněna  za  to,  že  odmítla  splnit  jejich  plány.

Nicméně  nejdůležitějším  nástrojem,  který  máme,  je  prostě  říkat  pravdu.  Jakmile  to  bude  vědět  dostatek  lidí,  je  absolutně  
nemožné,  aby  tyto  plány  pokračovaly.

Pak,  pokud  je  to  pravda,  zoufale  volá  po  řešení.  Pro  lidi  je  mnohem  snazší  zaútočit  na  posla,  než  se  soustředit  na  to,  aby  se  stali  
součástí  řešení.

Byla  nejlepším  prostředníkem  v  interakci  s  Iráčany  před  válkou  v  Zálivu.

A  přitom  právě  ty  tři  iniciály  připojené  k  jejímu  jménu  jsou  pravděpodobně  hlavním  důvodem,  proč  tento  příběh  není  o  
moc  populárnější.

DW:  Souhlasil  bych.  Pokud  můžete  věřit,  že  tato  skupina  skutečně  existuje  a  existuje  v  tomto  směru  spousta  důkazů,  bylo  by  
naprosto  nezbytné,  aby  to  udělali.

Neexistuje  žádný  způsob,  jak  by  to,  co  řekla,  mohlo  prospět  lidem,  kteří  to  tak  zoufale  potřebují  udržet  v  tajnosti.

Některé  z  vašich  nenávistných  dopisů  jsou  generovány  zaměstnanci  pro  Cabal,  kteří  se  zoufale  snaží  nasměrovat  
vyprávění  směrem,  který  upřednostňuje  jejich  agendu.

Co  těm  lidem  říkáte?  Vím,  že  v  tomto  questu  už  byla  minimálně  2-3  silná  časová  okna,  která  musela  být  opuštěna.

DW:  Přesně  tak.  Přesto  většina  z  těchto  lidí  chce  jen  pracovat,  vychovávat  děti  a  užívat  si  slušný  život,  přesně  jak  jste  řekl.  
Nechtějí  podporovat  krvežíznivou  skupinu  bankéřů,  jejichž  jedinou  věrností  jsou  oni  sami.

To  je  velmi  užitečný  podvod,  protože  téměř  znemožnil  komukoli  v  jejich  vlastních  řadách  obrátit  se  proti  nim  -  a  být  respektován  
veřejností  za  jejich  úsilí.

NK:  Jakmile  uslyší  určitá  jména  nebo  tituly,  zakřičí  „Démon!“  a  chtějí  popadnout  jejich  pochodně  a  vidle.

Jedním  z  nejkonzistentnějších  komentářů,  které  vidíme,  je,  že  lidé  chtějí,  aby  se  to  všechno  okamžitě  vyřešilo.  Očekávají,  že  
jim  poskytnu  přesná  data,  kdy  se  věci  stanou.  Pokud  se  pak  tato  přesná  data  nenaplní,  začnou  být  nesmírně  rozzlobení.

Nemůžeme  se  však  pohybovat  jen  proto,  abychom  se  stěhovali.  Musíme  se  ujistit,  že  je  vše  na  svém  místě.

Susan  Lindaeurová  jako  bývalá  agentka  CIA  promluvila  a  úplně  odpískala,  že  11.  září  je  interní  prací.

Odhalujete  něco,  co  ohrožuje  celý  jejich  pohled  na  svět.  Nechtějí,  aby  to  byla  pravda,  ale  v  tomto  směru  je  vše  nalinkováno.

NK:  Chytil  jsi  za  to  peklo,  Davide.  Z  první  ruky  vám  mohu  říci,  že  mnoho  lidí  vám  děkuje,  že  se  jich  zastáváte.  Benjamin  Fulford  
je  další  klíčovou  výjimkou  z  pravidla.

DW:  Děkuji.  To  jsem  říkal  celou  dobu.  Je  úžasné  vidět,  jak  mocně  lidé  lpí  na  tomto  „folklóru“,  jak  jste  to  nazval.
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Nyní  jménem  vaší  aliance  zveřejňuji  zástavní  práva  vůči  Francii,  Itálii,  Belgii,  Nizozemsku,  Japonsku,  Evropským  centrálním  bankám  a  
Bance  pro  mezinárodní  platby.

Nyní  je  čas  změnit  hru.  Jsem  samozřejmě  v  jedinečné  pozici,  protože  asijské  země  mi  podepsaly  práva  na  tyto  účty.

DW:  Jsem  rád,  že  mohu  být  součástí  tohoto  úsilí.  Již  jsem  vám  dal  tuto  veřejnou  platformu,  abyste  mohli  zveřejňovat  zástavní  práva  vůči  všem  
dvanácti  bankám  Federálního  rezervního  systému  ve  Spojených  státech.

Mnoho  lidí  položilo  své  životy  v  tomto  boji  za  osvobození  lidstva  od  finanční  tyranie.  A  mnozí  další  každý  den  riskují  své  životy  za  naši  
svobodu.

NK:  Především,  Davide,  je  mi  strašně  líto  tvé  ztráty.  Jak  víte,  v  každé  válce  jsou  oběti.  Jsem  si  jistý,  že  to  nezmenšuje  váš  smutek,  ale  v  takové  
situaci  nemůžeme  zabránit  všem  ztrátám.

Chtějí  mrtvých  5-6  miliard  lidí  na  této  planetě.  Přesně  tak  –  mrtvý.  My,  jako  globální  komunita,  nemůžeme  stát  stranou  a  dívat  se,  jak  se  to  děje.  
Něco  se  musí  udělat.

Plody  této  práce  najdete  na  mém  webu.

byla  zkonfiskována  a  ukryta,  takže  mohla  být  vytvořena  globální  falešná  měna  --  podložená  ničím  jiným  než  čísly  v  počítači.

NK:  Možná  jsme  to  s  několika  zeměmi  ulehčili,  ale  pokryli  jsme  drtivou  většinu  antagonistů,  kteří  ve  skutečnosti  ukradli  účty  za  posledních  
zhruba  60  let.

Dělám  práci  snů  20  let  a  zjistil  jsem,  že  pokyny  jsou  pozoruhodně  přesné  a  konzistentní.

Když  si  propojíte  tečky,  vše  se  propojí  s  bankovním  světem.  Skutečné  bohatství  každého  –  ve  fyzickém  zlatě  –

Jinak  by  lidé  přirozeně  upřednostňovali  měnu  krytou  zlatem  před  měnou,  kterou  neřídí  nic  jiného  než  „víra  a  kredit“.

Jak  vy  i  já  víme,  můj  přítel  zemřel  za  podezřelých  okolností  přímo  u  mého  domu  během  několika  dní  poté,  co  jste  mi  poskytli  tato  zástavní  
práva.

Náš  chlapík  Nelu  v  Indonésii  skvěle  zastupoval  Indonésany.  Usilovně  pracuje  na  tom,  aby  dal  věci  na  místo.  Chudák  skoro  nespí,  ale  
uvědomuje  si,  že  je  to  všechno  pro  jeho  rodinu  a  národ.

Ve  skutečnosti,  nebýt  tolika  snů,  které  jsem  měl  doslova  nabádání  k  pokračování,  nikdy  bych  se  do  toho  všeho  nezamotal.

Konfiskace  veškerého  významného  množství  zlata  na  světě  byla  jediným  způsobem,  jak  mohl  tento  plán  skutečně  uspět.

Pracuji  jménem  mnohem  větší  aliance,  která  mě  ujistila,  že  tyto  kroky,  které  děláme,  budou  brát  velmi  vážně  –  a  použijí  je  jako  základ  k  
postupu  proti  našim  společným  nepřátelům.

Stále  si  ale  neuvědomuji,  proč  MLADÍ  KRAJCI  prostě  nevyhánějí  STARÉ  FEDS  na  pastvu.  Proč  jim  dovolit,  aby  i  nadále  zabírali  místo,  když  tak  
ztěžují  život  mladým?

Neile,  jak  přesně  k  tomu  došlo?

DW:  Země,  které  jste  uvedl,  však  rozhodně  nemohou  reprezentovat  plný  rozsah  krádeží,  ke  kterým  došlo  na  těchto  účtech.

Chvíli  mi  trvalo,  než  jsem  se  z  toho  šoku  vzpamatoval  natolik,  že  jsem  chtěl  v  tomto  hledání  pokračovat  –  ale  teď  jsem  připraven  pokračovat.

K  dnešnímu  dni,  a  to  včetně  dneška,  musím  říci,  že  indonéská  vláda  byla  silná  a  ani  trochu  neoslabila  –  navzdory  slibům  STARÝCH  FEDŮ.
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DW:  Dovolte  mi  zde  uvést  definici  RICO,  aby  lidé  věděli,  o  čem  mluvíte.

NK:  Ano  –  a  začneme  prosazovat  práva  vkladatelů.  Vězni  vedli  azylový  dům  dostatečně  dlouho  a  je  čas,  aby  se  všichni  
osvobodili  ze  svých  pout.

Včera  večer  jsem  začal  přemýšlet  o  podání  žaloby  proti  národům,  které  jsme  vynechali.  Rozhodl  jsem  se,  že  se  na  tom  podíleli  
všichni,  takže  by  všichni  měli  sdílet  odpovědnost  -  ale  pouze  národy,  které  byly  považovány  za  G5  nebo  G7.

Zákon  RICO  se  zaměřuje  konkrétně  na  vydírání  a  umožňuje,  aby  vůdci  syndikátu  byli  souzeni  za  zločiny,  které  si  objednali .  
ostatní,  aby  jim  pomohli  nebo  jim  pomohli,  uzavření  domnělé  mezery,  která  umožňovala,  aby  někdo,  kdo  řekl  muži,  aby  
například  zavraždil,  byl  osvobozen  od  soudu,  protože  to  ve  skutečnosti  neudělal.

Zákon  o  organizacích  ovlivněných  vydíráním,  běžně  označovaný  jako  RICO  Act  nebo  jednoduše  RICO,  je  federální  
zákon  Spojených  států  amerických .  který  stanoví  rozšířené  trestní  sankce  a  občanskoprávní  žalobu  za  činy  provedené  v  
rámci  pokračující  zločinecké  organizace.

Nemohu  podat  racionální  vysvětlení,  proč  byl  zájezd  zrušen,  a  nechávám  to  k  zamyšlení  jiným.  Téměř  zničili  vše,  co  jsme  
vytvořili.

NK:  Ano,  všichni  jsou  zapojeni  v  různé  míře.  Nezahrnuli  jsme  Kanadu,  ale  zahrnuli  jsme  Nizozemsko  a  Belgii  –  
podle  toho,  kdo  z  těchto  účtů  krade  nejvíce.

Zatímco  jeho  původní  použití  bylo  ke  stíhání  mafie  stejně  jako  ostatní,  kteří  se  aktivně  zapojili  do  organizovaného  zločinu,  je  
jeho  aplikace  rozšířenější.

DW:  Aby  bylo  jasno,  G5  je  Francie,  Německo,  Japonsko,  Velká  Británie  a  USA.  G7  zahrnuje  také  Itálii  a  Kanadu.  Takže  
říkáte,  že  jsou  všichni  zapojeni  do  únosu?

RICO  bylo  uzákoněno  paragrafem  901(a)  zákona  o  kontrole  organizovaného  zločinu  z  roku  1970  (Pub.L.  91-452,  84  Stat.  
922,  přijatý  15.  října  1970).  RICO  je  kodifikováno  jako  kapitola  96  hlavy  18  zákoníku  Spojených  států,  18  USC  §  1961–1968.

DW:  Takže  nyní  máte  ze  zákona  práva  na  uvedené  účty  od  Amanahu,  který  zastupuje  všechny  vlastníky/
vkladatele?

Je  to,  jako  by  se  spikli,  aby  oklamali  národy,  aby  shromáždily  své  zlato  na  několika  místech,  aby  je  mohly  použít  jako  zástavu  
k  tisku  falešných  peněz,  kdykoli  si  budou  přát  –  a  zabránit  všem  ostatním,  aby  dělali  totéž.

DW:  Je  to  tedy  váš  velký,  poslední  krok,  který  musíte  udělat  po  propojení  všech  bodů?

Spiklenci  ve  skutečnosti  vyloučili  téměř  každý  jiný  národ,  včetně  vlastníků  zmíněných  účtů,  z  jejich  používání.

Spekulovalo  se,  že  jméno  a  zkratka  byly  vybrány  v  mazaném  odkazu  na  film  Malý  Caesar,  ve  kterém  vystupoval  notoricky  
známý  gangster  jménem  Rico.  Původní  navrhovatel  zákona,  G.  Robert  Blakey,  to  odmítl  potvrdit  nebo  vyvrátit.

DW:  Co  očekáváte,  že  z  toho  získáte?

Myslel  jsem,  že  budeme  mít  vše  hotovo  během  příštích  10  dnů,  a  moje  cesta  se  zpozdila.

http://cs.wikipedia.org/wiki/RICO

Spojte  tečky  a  uvidíte,  že  dokonce  vytvořili  MMF,  BIS  a  Světovou  banku,  aby  podpořili  svůj  plán.  Mluvte  o  akcích  RICO.

NK:  Samozřejmě  je  toho  mnohem  víc,  Davide,  ale  kolik  toho  dokáže  pár  lidí?  Trávíme  na  tom  den  i  noc  prací  a  neustále  
nám  to  přibývá.
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NK:  Ano,  Davide,  jedna  poznámka  na  závěr.  Máme  v  ruce  všechny  dohody  -  nejen  od  Amanahu.  Předvedeme  je,  bude-li  to  nutné,  k  soudům  

admirality.

Pozor  na:

prezidentský  palác,  Bern,

Za  třetí,  mnoho  humanitárních  projektů  po  celém  světě  se  již  nebude  hrnout  do  kapes  soukromých  zájmů,  ale  mohou  skutečně  dělat  to,  k  čemu  

jsou  zamýšleny.

Přeji  všem  jen  to  nejlepší.  Budu  pokračovat  v  tomto  dobrém  boji  a  budu  zajišťovat,  aby  spravedlnosti  bylo  učiněno  zadost.

Uvěznili  se  ve  svém  vlastním  systému  -  bez  prostoru  pro  únik.  Trvalo  mnoho,  mnoho  let,  než  se  to  prosadilo,  ale  konečně  máme  svobodu  na  dosah.

Za  druhé,  opravme  to,  co  potřebuje  opravit,  pokud  je  to  vůbec  možné.

DW:  Opravdu  očekáváte,  že  se  to  všechno  zhroutí?  Asi  10  až  15  procent  našeho  publika  je  v  této  věci  velmi  sarkastické  a  nemůže  věřit  

ničemu,  co  říkáme,  dokud  se  to  skutečně  nestane.

NK:  [směje  se]  Zatím  ahoj,  Davide.

Švýcarská  konfederace

Vážená  paní  prezidentko,

Je  toho  mnohem  víc,  na  co  se  dívat.  Může  to  pokračovat  donekonečna.

DW:  Všichni  si  toho  vážíme,  Neile.  A  já  osobně  se  nemůžu  dočkat,  až  se  vrátím  k  psaní  o  létajících  talířích.

DOPIS  EVELINE  WIDMER-SCHLUMPHOVÉ,  PREZIDENTCE  ŠVÝCARSKÉ  KONFEDERACE

Pro  některé  to  bude  v  pravý  čas.  Pro  ostatní  už  bude  pozdě.  Pro  mnohem  více  lidí,  kteří  mají  spoustu  času  nazbyt,  to  přímo  otevírá  cestu  k  úžasné  

budoucnosti.

NK:  Především  uznání.  Každý  musí  uznat,  jak  pracoval.

Švýcarsko

NK:  Pokud  právní  systém  nebo  právo  admirality  udělá  svou  práci,  sestoupí  –  a  bude  to  nový  začátek  pro  všechny.

DW:  Až  příště!

Všimli  jsme  si,  že  členové  staré  gardy  Federálního  rezervního  systému  jsou  ve  Švýcarsku,  loupí  se  a  pokoušejí  se  ukrást  mezinárodní  kolaterálové  

kombinované  účty.

JE  Eveline  Widmer-Schlumph,

Tohle  je  naprostá  loupež.  Nyní  je  čas  obnovit  to,  co  patří  ostatním,  a  podívat  se  také  na  škody  způsobené  našim  vlastním  systémům.

Pro  kohokoli  ve  Federálním  rezervním  systému  bude  šílené,  aby  se  s  tím  vůbec  pokusil  bojovat.  Jakákoli  dokumentace,  kterou  by  se  pokusili  

vyrobit  a  vyrobit,  by  měla  asi  takovou  hodnotu  jako  obal  od  žvýkačky.

Prezident,

DW:  Chceš  ještě  něco  říct,  než  půjdeme?

Peníze  si  nechávali  mezi  sebou  a  všechny  ostatní  –  dokonce  i  vlastníky  –  z  nich  už  více  než  60  let  vyloučili  z  jednoho  centu.
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Požadujeme  také,  aby  bylo  přezkoumáno  použití  jakéhokoli  z  těchto  aktiv,  abychom  zjistili,  zda  je  v  souladu  se  zákonnými  nároky.  

To  je  jediný  způsob,  jak  můžeme  určit,  co  bylo  ukradeno  -  a  kým.

A  TEĎ  K  ZÁSTAVNÍM  ZÁVĚRŮM

Opět,  pokud  chcete  více  informací  o  logice  toho,  jak  to  bylo  provedeno,  můj  rozhovor  s  Winstonem  Shroutem  je  dobrý  začátek.

Je  jasné,  že  od  jejich  založení  dochází  k  nekontrolovatelnému  a  do  očí  bijícímu  kradení  a  zneužívání  těchto  účtů.

Věrně,

Chceme,  aby  celý  svět  věděl,  že  jsme  tento  požadavek  vznesli.  Proto  se  jedná  o  otevřený  dopis,  který  bude  zveřejněn  globálně.

Náš  mandát  vyžaduje,  abychom  tyto  účty  bránili  před  všemi,  kteří  by  je  napadli  nebo  je  ukradli.

Vzhledem  k  tomu,  že  UBS-AG  Bank  popírá  jakýkoli  přístup  pověřenců,  kteří  vlastní  účty,  požadujeme,  aby  byl  okamžitě  proveden  úplný  audit  a  

přezkoumání  těchto  účtů  –  a  aby  nikdo  nepovolil  další  použití  těchto  účtů,  dokud  tak  nebude  provedeno.

Jmenovaný  zakladatel  Soekarno  Trust,

Formátování  toho  všeho  pro  publikování  online  jako  HTML  text  dalo  hodně  práce  --  proto  ta  prodleva.  Tady  jsou.

Jménem  vlastníků  účtů,  které  jsou  zaručeny  Švýcarskou  konfederací  prostřednictvím  kanceláře  generálního  prokurátora  Švýcarska,  požadujeme,  

aby  kancelář  generálního  prokurátora  provedla  úplný  audit  a  kontrolu  těchto  účtů.

Neil  Francis  Keenan

Kopie:  Micheline  Calmy-Rey

Švýcarská  konfederace  garantovala  bezpečnost  těchto  účtů  na  základě  mezinárodních  dohod  a  smluv,  které  byly  podepsány.

Tito  lidé  nemají  žádný  skutečný  titul  ani  nárok  na  tato  aktiva.  Zneužívají  své  pozice  vlivu  ve  snaze  pokračovat  ve  využívání  tohoto  spojeného  

bohatství  světa  pro  sebe.

Je  čas,  aby  Švýcarská  konfederace  udělala,  co  je  potřeba,  aby  splnila  své  mezinárodní  závazky.

aka  Mezinárodní  kombinovaný  kolaterál

DW:  Toto  jistě  nebude  snadné  čtení.  Existuje  osm  zástavních  práv  a  mezi  nimi  jsou  jen  drobné  rozdíly.  Celkem  má  hodně  přes  šedesát  stran.

Já,  níže  podepsaný,  jsem  byl  jmenován  vlastníky  --  kteří  udělili  Neilu  Francisi  Keenanovi,  Keith  Francis  Scottovi  a  jednomu  dalšímu  plnou  autoritu  

a  moc  nad  těmi  samými  účty,  které  chuligáni  Federálního  rezervního  systému  kradou  a  kradou.

Jsme  připraveni,  ochotni  a  schopni  poskytnout  všechny  kódy  držitelů  účtů,  abychom  mohli  provést  úplný  audit  a  kontrolu  těchto  účtů.

Zeptal  jsem  se  Neila,  jestli  bychom  je  pro  jednoduchost  nemohli  zkombinovat,  ale  řekl,  že  je  mezi  nimi  dost  rozdílů,  že  je  musíme  udělat  všechny  

zvlášť.

V  zájmu  dodržení  vašich  vlastních  jurisdikčních  závazků,  jak  byly  odsouhlaseny  a  dohodnuty  v  rámci  mezinárodních  smluv,  požadujeme,  aby  

mezinárodní  kolaterálové  kombinované  účty  byly  plně  auditovány.

Dělají  to  v  nahé  snaze  o  ovládnutí  světa  --  prostřednictvím  globální  ekonomické  kontroly.
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Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

[EVROPSKÉ  CENTRÁLNÍ  BANKY]

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Obchodní  zástavní  právo

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Ke  každému  dokumentu  jsou  připojeny  jedinečné  podpisy.  Už  dříve  jsme  si  stěžovali,  že  si  lidé  mysleli,  že  jsou  si  příliš  podobní .  
Rachmat  a  Martha  proto  měnili  svůj  styl  psaní  od  jednoho  k  druhému,  aby  byl  každý  podpis  jedinečný.

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Maxima:

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  

moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

Jsme  si  toho  vědomi.  Nic  to  nemění  na  tom,  že  se  jedná  o  skutečné  podpisy  skutečných  lidí  a  zástavní  práva  jsou  platná.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Nyní  MNOHO  lidí  posílá  komentáře  a  snaží  se  napadnout  tato  zástavní  práva  –  jednoduše  proto,  že  podpisy  Rachmata  a  Marthy  nejsou  dost  
podobné!
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Evropská  centrální  banka,

B-1048,  Brusel,

Belgie.

60311  Frankfurt  nad  Mohanem,

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

C/-  Notářský  akceptor.

dba  jako  prezident  Národní  banky  Belgie

Herman  van  Rompuy /  Zástavní  dlužník

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

Adresa :

Boulevard  de  Berlaimont  14

1000  Brusel

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

Zástavní  dlužníci:

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

dba  jako  předseda  Evropské  rady

Rue  de  la  Loi  175,

dba  jako  guvernér  Evropské  centrální  banky

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Eurotower,

strany:

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

použít  souhrnný  proces.

Kaiserstrasse  29,

Luc  Coene /  Zástavní  dlužník

Národní  banka  Belgie

Název :

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Německo.

Mario  Draghi /  zástavní  dlužník

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Evropská  rada,

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

Belgie.
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dba  

Bank  of  France,

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  je  4  638  791  996  
kilogramů  ryzího  zlata.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

Francie.

1000  AB  Amsterdam  Westeinde  1,  1017  ZN

dba,  jako  prezident  Deutsche  Bundesbank

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

,

Ignazio  Visco /  Zástavní  dlužník

Wilhelm-Epstein-Strasse  14

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  
a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

Dba,  jako  prezident  Banca  D'Italia

60431  Frankfurt  nad  Mohanem

Klaas  Knot /  Zástavní  dlužník

Další  STRANY /  zástavní  dlužníci:  John  Má  1-20

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

Christian  Noyer /  Zástavní  dlužník

De  Nederlandsche  Bank,

Itálie.

31  rue  Croix  des  Petit  Champs

Via  Nazionale,  91,

Jens  Weidmann /  Zástavní  dlužník

Postbus  98

75001  Paříž

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  
dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  rovný  přístup.

Deutsche  Bundesbank,

Holandsko.

jako  guvernér  Bank  of  France

Německo.

Banca  D'Italia,

00184  Romové,

obvinění:

dba,  jako  prezident  De  Nederlandsche  Bank

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  jinak  
známé  jako  Mandáty.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za
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Důkaz  obvinění:

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  
banky.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému  a  
Evropské  centrální  banky.

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky  a  všichni  uvedení  zástavní  dlužníci  jsou  
považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  
proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

18.  Evropská  centrální  banka  a  všichni  zde  zmínění  zástavní  dlužníci  všichni  společně  a  jednotlivě  jednali  ve  zlé  víře  a  nedokázali  splatit  
za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  dne  představení.

Poplatek  za  pronájem  4  %  ročně,  od  roku  1928  až  do  současnosti  nikdy  nedostaly  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  
klamáni.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  že  budou  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  a  
uzavření.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém  –  a  všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
nad  rámec  hodnoty  držené  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidí.  
Spojených  států  amerických.

1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

19.  Zástavní  žadatel  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vyrovnání  a  uzavření  částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  
000  000  000),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě,  kolektivně  nebo  jednotlivě,  zástavními  dlužníky.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  používaly  tento  majetek,  vydělávaly  si  jmění  
–  nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.
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10.  Mandáty  známé  jako  Amanah  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neil  Francis  Keenan  a  Keith  F.  Scott.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  částečnými  vlastníky  a  hlavními  správci  Federálního  rezervního  
systému  a  Evropské  centrální  banky,  kteří  využívají  svého  velení  nad  New  York  Federal  Reserve  Bank  k  prosazování  svých  cílů  manipulace  
s  finančními  trhy  a  nastolení  jejich  Nového  světového  řádu.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky,  Evropské  rady,  Evropské  komise,  
Evropského  systému  centrálních  bank  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv,  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  4  %  ročně  za  pronájem,  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  
jinak  známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém  –  a  všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
nad  rámec  hodnoty  držené  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidí.  
Spojených  států  amerických.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

přístup.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  jehož  součástí  je  Evropská  centrální  banka  a  
Evropský  systém  centrálních  bank,  kolektivně  a  jednotlivě.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé
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Dluhopisy  a/nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  za  hodnotu  a  za  vypořádání  a  uzavření:  Součet  pěti  bilionů  eur

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Jistota:

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

18.  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  neustále  jednaly  ve  zlé  víře  a  nedokázaly  odkoupit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  

eurobankovek  a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Osvědčení

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  jeho  další  a  budoucí  nároky,  vrácení  hodnoty  a  okamžité  vypořádání  počáteční  částky  pěti  

bilionů  eur  (5  000  000  000  000,00  USD),  která  má  být  vyplacena  navrhovateli  zástavního  práva  v  hodnotě  podstaty.

Veškeré  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  movité  věci  a  aktiva  vlastněná/spravovaná  Evropskou  komisí  a/nebo  Evropskou  

radou  a/nebo  Evropskou  centrální  bankou  a/nebo  Evropským  systémem  centrálních  bank  na  adrese  na  jakémkoli  místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  

kontrolou  Evropské  komise  a/nebo  Evropské  rady  a/nebo  Evropské  centrální  banky  a/nebo  Evropského  systému  centrálních  bank.

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  aktuálně  drží  zástavní  věřitel.  

Uvedené  eurobankovky  a/nebo  eurobondy  byly  vydány  Evropskou  centrální  bankou  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  a  

vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  

se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

(5  000  000  000  000,00).

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

17.  U  zlata  pronajatého  Evropské  centrální  bance  nechala  Evropská  centrální  banka/  Evropská  komise/  Evropská  rada  vytisknout  a  vydat  

eurobankovky  a  eurobondy,  které  byly  poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  a  přijaté  za  hodnotu  v  dobré  víře  

Navrhovatelem  zástavního  práva,  které  mají  být  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  a  uzavření.

619

Machine Translated by Google



Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Dne  25.  dubna  2012  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  naší  
přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Jméno:  Stanley  Hoop
Číslo  pasu:  NPK2J66P0

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.

Číslo  pasu:  096682217

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  
se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Dne  25.  dubna  2012  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neila  Francise  Keenana  za  naší  
přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.
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Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

[BANKA  PRO  MEZINÁRODNÍ  VYPOŘÁDÁNÍ]

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

Číslo  pasu:  A1059329

Obchodní  zástavní  právo

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  
moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Maxima:

Jméno:  Martha  Wibawa

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Číslo  pasu:  A  1059331
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Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Zástavní  dlužníci:

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

strany:

Adresa :

dba,  jako  generální  ředitel  Banky  pro  mezinárodní  platby

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Jaimie  Caruana /  Zástavní  dlužník

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Banka  pro  mezinárodní  platby

Centralbahnplatz  2

C/-  Notářský  akceptor.

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Název :

použít  souhrnný  proces.

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.
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Švýcarsko

-  a  v  rozporu  se  zákonem.

9.  Zlato  je  uloženo  do  centralizovaného  systému  skupinou  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  
známé  jako  Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

Banka  pro  mezinárodní  platby

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  

Federálního  rezervního  systému.

3.  Důkaz  o  závazku  Federálního  rezervního  systému  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  z  roku  1928  a  série  z  roku  1934,  které  byly  
vydány  v  různých  obdobích  mezi  lety  1934  a  2012.

Dba,  jako  zástupce  generálního  ředitele  Banky  pro  mezinárodní  platby

CH-4002  Basilej

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  a  

celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému /  centrálním  bankám  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  

4  %  ročně  od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.

Centralbahnplatz  2

Tyto  mezinárodní  měny  byly  na  základě  zločinného  spiknutí  vymyšleného  centrálními  bankami,  které  jsou  členy  Banky  pro  mezinárodní  platby,  

zablokovány,  aby  zabránily  navrhovateli  zástavního  práva  získat  zpět  leasingové  splátky  dlužné  ze  zlata,  které  vložili  do  Banky  pro  mezinárodní  

platby  --  což  je  centrální  banka  pro  systém  centrálního  bankovnictví.

Místo  toho,  aby  se  zlato  používalo  podle  dohod  mezi  národy,  se  Banka  pro  mezinárodní  platby  dohodla  s  centrálními  bankami  a  komerčními  

bankami,  aby  tato  aktiva  použila  mimo  zákonnou  moc  –

John  dělá  1-1000

CH-4002  Basilej

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

Švýcarsko

Státy  poté  spojily  zlato  do  mezinárodního  zlatého  fondu,  který  mají  využívat  ministerstva  financí  v  každé  zemi  na  spravedlivém  základě  –  a  tak  

zajistit  větší  pravděpodobnost  míru  a  bezpečnosti  ve  světě  a  větší  ekonomickou  stabilitu.

Byli  neustále  oklamáni  a  oklamáni  centrálními  bankami,  které  mají  povinnost  platit  za  pronájmy  zlata  zpět  ministerstvům  financí  prostřednictvím  

Amanahu.

6.  Světové  státy  (viz  bod  8  níže)  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  vkladu,  přičemž  všechny  země  by  měly  spravedlivý  přístup  

prostřednictvím  svých  ministerstev  financí,  nikoli  svých  centrálních  bank.

Hervé  Hannoun /  Zástavní  dlužník

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  

kilogramů  ryzího  zlata.

7.  Zlato  registrované  v  Bance  pro  mezinárodní  platby  je  ve  skutečnosti  vlastněno  vládami  uloženými  členy  Amanah  (Mandáty)  jménem  spojených  

ministerstev  financí,  ale  je  k  dispozici  centrálním  bankám  pro  účely  upisování  pod  podmínkou  souhlasu  vlastníků.  prostřednictvím  Navrhovatele  

zástavního  práva.

obvinění:

1.  Množství  zlata  na  základě  nájemní  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  prostřednictvím  Banky  pro  mezinárodní  platby  je  2  420  937  

400  kilogramů.
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20.  Zástavní  navrhovatel  požaduje  uspokojení  a  úhradu  škod  od  Banky  pro  mezinárodní  platby,  která  pomáhala  organizovat  a  
podílet  se  na  nesčetných  škodlivých  aktech  proti  účtům  Zástavního  navrhovatele.

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  
dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

1.  Množství  zlata  na  základě  nájemní  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  prostřednictvím  Banky  pro  mezinárodní  platby  je  
2  420  937  400  kilogramů.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému,  
kteří  působí  jako  skuteční  ředitelé  bank,  které  vlastní  Banku  pro  mezinárodní  platby.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Banky  pro  mezinárodní  platby  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  
společně  a  nerozdílně.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Banka  pro  mezinárodní  platby  je  nedílnou  součástí  tohoto  spiknutí.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

18.  Pro  zlato  pronajaté  prostřednictvím  Banky  pro  mezinárodní  platby  nechaly  centrální  banky  vytisknout  a  vydat  bankovky  a  dluhopisy,  
které  byly  poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  těchto  bank.  Tyto  Směnky  a  Dluhopisy  byly  přijaty  za  hodnotu  v  dobré  víře  
Zástavním  žalobcem,  aby  byly  vráceny  vydávajícím  bankám  k  vypořádání  a  uzavření.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek,  vydělávaly  si  jmění  
nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

17.  Banka  pro  mezinárodní  platby  tolerovala,  povolila  a  podílela  se  na  nekalých  praktikách  a  zneužívání  Zástavních  žalobců,  což  mělo  za  
následek  více  než  50  let  akumulovaných  ztrát  Zástavního  žalobce.

3.  Důkaz  o  závazku  Federálního  rezervního  systému  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  z  roku  1928  a  série  z  roku  1934,  
které  byly  vydány  v  různých  obdobích  mezi  lety  1934  a  2012.

13.  Federální  rezervní  systém/Banka  pro  mezinárodní  platby  jsou  součástí  systému  centrálního  bankovnictví  v  soukromém  
vlastnictví.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  
tohoto  centrálního  bankovního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

Důkaz  obvinění:

19.  Členské  centrální  banky  Banky  pro  mezinárodní  vypořádání  nedokázaly  odkoupit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  bankovek  a/nebo  
dluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

Toto  nezákonné  použití  zlata  bylo  rozsáhlé  a  velmi  poškozovalo  žadatele  o  zástavní  právo.  Tato  škoda  byla  způsobena  zástavním  
dlužníkem,  který  se  zapojil  do  mnoha  spiknutí,  aby  umožnil  a  dokonce  pomáhal  podvádět  žadatele  o  zástavní  právo.
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Byli  neustále  oklamáni  a  oklamáni  centrálními  bankami,  které  mají  povinnost  platit  za  pronájmy  zlata  zpět  ministerstvům  financí  
prostřednictvím  Amanahu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Místo  toho,  aby  se  zlato  používalo  podle  dohod  mezi  národy,  se  Banka  pro  mezinárodní  platby  dohodla  s  centrálními  bankami  a  
komerčními  bankami,  aby  tato  aktiva  použila  mimo  zákonnou  moc  –

9.  Zlato  je  uloženo  do  centralizovaného  systému  skupinou  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  
nyní  známé  jako  Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Státy  poté  spojily  zlato  do  mezinárodního  zlatého  fondu,  který  mají  využívat  ministerstva  financí  v  každé  zemi  na  spravedlivém  základě  
–  a  tak  zajistit  větší  pravděpodobnost  míru  a  bezpečnosti  ve  světě  a  větší  ekonomickou  stabilitu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

Toto  nezákonné  použití  zlata  bylo  rozsáhlé  a  velmi  poškozovalo  navrhovatele  zástavního  práva.  Tato  škoda  byla  způsobena  zástavním  
dlužníkem,  který  se  zapojil  do  mnoha  spiknutí,  aby  umožnil  a  dokonce  pomáhal  podvádět  žadatele  o  zástavní  právo.

-  a  v  rozporu  se  zákonem.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému/centrálním  bankám  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  
pronájem  4  %  ročně  od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Tyto  mezinárodní  měny  byly  na  základě  zločinného  spiknutí  vymyšleného  centrálními  bankami,  které  jsou  členy  Banky  pro  mezinárodní  
platby,  zablokovány,  aby  zabránily  navrhovateli  zástavního  práva  vymáhat  leasingové  splátky  dlužné  ze  zlata,  které  vložili  do  Banky  pro  
mezinárodní  platby,  což  je  centrální  banka  pro  systém  centrálního  bankovnictví.

13.  Federální  rezervní  systém/banka  pro  mezinárodní  platby  jsou  součástí  soukromě  vlastněné  centrální  banky

6.  Světové  státy  (viz  bod  8  níže)  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  vkladu,  přičemž  všechny  země  by  měly  spravedlivý  přístup  
prostřednictvím  svých  ministerstev  financí,  nikoli  svých  centrálních  bank.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  --  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek,  vydělávaly  si  jmění  nebo  
jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

7.  Zlato  registrované  v  Bance  pro  mezinárodní  platby  je  ve  skutečnosti  vlastněno  vládami  uloženými  členy  Amanah  (Mandáty)  jménem  
spojených  ministerstev  financí,  ale  je  k  dispozici  centrálním  bankám  pro  účely  upisování  pod  podmínkou  souhlasu  vlastníků.  prostřednictvím  
Navrhovatele  zástavního  práva.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Směnky  a/nebo  dluhopisy  byly  vydány  centrálními  bankami  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.  
Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  uhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády.

19.  Členské  centrální  banky  Banky  pro  mezinárodní  vypořádání  nedokázaly  odkoupit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  bankovek  a/nebo  
dluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

20.  Zástavní  navrhovatel  požaduje  uspokojení  a  úhradu  škod  od  Banky  pro  mezinárodní  platby,  která  pomáhala  organizovat  a  podílet  
se  na  nesčetných  škodlivých  aktech  proti  účtům  Zástavního  navrhovatele.

Dále  je  účetní  kniha  pro  tento  Pravdivý  účet  založena  na  ztrátách  a  škodách  Zástavních  žalobců,  včetně  exemplárních

Banka  pro  mezinárodní  platby  je  nedílnou  součástí  tohoto  spiknutí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Bankovní  systém  a  všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému  nad  rámec  hodnoty  držené  ve  zlatě  jsou  závazkem  pouze  
tohoto  centrálního  bankovního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Banky  pro  mezinárodní  platby  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky  
společně  a  nerozdílně.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Je  odpovědností  Banky  pro  mezinárodní  platby  zajistit,  aby  jejich  členské  centrální  banky  provedly  náležité  platby  žadatelům  o  
zástavní  právo.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému,  kteří  
působí  jako  skuteční  ředitelé  bank,  které  vlastní  Banku  pro  mezinárodní  platby.

18.  Pro  zlato  pronajaté  prostřednictvím  Banky  pro  mezinárodní  vypořádání  nechaly  centrální  banky  vytisknout  a  vydat  bankovky  a  
dluhopisy,  které  byly  poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  těchto  bank,  přičemž  tyto  směnky  a  dluhopisy  byly  v  dobré  víře  přijaty  za  
hodnotu.  Zástavní  navrhovatel  vrátit  vydávajícím  bankám  k  vypořádání  a  uzavření.

Místo  toho  byly  od  roku  1930  všechny  slíbené  leasingové  splátky  vydávány  v  papírové  formě  bankovek  a  dluhopisů,  které  zástavní  
dlužník  od  roku  1930  neplnil.

17.  Banka  pro  mezinárodní  platby  tolerovala,  povolila  a  podílela  se  na  nekalých  praktikách  a  zneužívání  Zástavních  žalobců,  což  mělo  za  
následek  více  než  50  let  akumulovaných  ztrát  Zástavního  žalobce.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Zástavní  dlužník  předat  Zástavním  žalobcům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

V  tento  den,  26.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neila  Francise  Keenana  za  naší  přítomnosti  
a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Poptávka  je  nyní  vznesena,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  budoucí  a  další  nároky  Zástavních  žalobců.

Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  aktiva  vlastněná/spravovaná  Bankou  pro  mezinárodní  platby  

na  jakémkoli  místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  kontrolou  Bank  of  Japan.

Číslo  pasu:  NPK2J66P0

Jistota:

Jméno:  Stanley  Hoop

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  
a  vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  
rozporu  se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

a  represivní  odškodnění  způsobené  tajnou  dohodou  a  spiknutím  Banky  pro  mezinárodní  platby  –  kteří  se  spikli  a  dohodli  se  s  jinými  zástavními  
dlužníky.

Osvědčení

Nárok  na  náhradu  škody  a  ztráty:  Částka  padesáti  bilionů  amerických  dolarů  (50  000  000  000  000,00  USD.)

Číslo  pasu:  096682217

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Takové  škody  jsou  požadovány  ve  výši  padesáti  bilionů  amerických  dolarů  (US  $),  splatných  v  hmotné  hodnotě.
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Obchodní  zástavní  právo

Jméno:  Martha  Wibawa

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Maxima:

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Číslo  pasu:  A  1059331

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

[NĚMECKO]

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  
se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Číslo  pasu:  A1059329

K  tomuto  datu,  17.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  
naší  přítomnosti  –  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel
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Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  

moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

použít  souhrnný  proces.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.
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3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  používaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění  nebo  

jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  rovný  přístup.

60431  Frankfurt  nad  Mohanem

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  a  

celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

Název :

Jiné  STRANY/Zástavní  dlužník:  John  Má  1-20

Adresa :

obvinění:

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  jinak  známé  
jako  Mandáty.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  od  roku  

1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  

kilogramů  ryzího  zlata.

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Deutsche  Bundesbank,

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  

Federálního  rezervního  systému.

Jens  Weidmann /  Zástavní  dlužník

Wilhelm-Epstein-Strasse  14

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

Německo.

C/-  Notářský  akceptor.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

Zástavní  dlužníci:

dba,  jako  prezident  Deutsche  Bundesbank.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

strany:
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1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

přístup.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky  a  všichni  uvedení  zástavní  
dlužníci  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky  –  společně  a  nerozdílně.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  
banky.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  
a  uzavření.

a  série  z  roku  1934.

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

3.  Důkaz  o  závazku  Federálního  rezervního  systému  je  ve  formě  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému,  série  z  roku  1928

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  
proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vypořádání  a  uzavření  částku  pěti  
bilionů  eur  (5  000  000  000  000  $),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě  společně  nebo  jednotlivě  zástavními  dlužníky.

nad  hodnotu  drženou  ve  zlatě  je  pouze  závazkem  Federálního  rezervního  systému  –  a  není  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  
amerických.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

18.  Evropská  centrální  banka  a  všichni  zde  zmínění  zástavní  dlužníci  všichni,  společně  a  jednotlivě,  jednali  ve  zlé  víře  –  a  nedokázali  
splatit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  dne  představení.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

Federálního  rezervního  systému  a  Evropské  centrální  banky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Důkaz  obvinění:

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  částečnými  vlastníky  a  hlavními  správci  Federálního  rezervního  
systému  a  Evropské  centrální  banky,  kteří  využívají  svého  velení  nad  New  York  Federal  Reserve  Bank  k  prosazování  svých  cílů  manipulace  
s  finančními  trhy  --  a  nastolení  jejich  Nového  světového  řádu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  
jinak  známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  jehož  součástí  je  Evropská  centrální  banka  a  
Evropský  systém  centrálních  bank  společně  a  jednotlivě.

10.  Mandáty,  známé  jako  Amanah,  svěřily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  Francisi  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky,  Evropské  rady,  Evropské  komise  a  
Evropského  systému  centrálních  bank  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  
Spojených  států  amerických.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  
a  uzavření.

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.
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(5  000  000  000  000,00  USD).

Číslo  pasu:  096682217

látky.

Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  movité  věci  nebo  aktiva  vlastněná/spravovaná  Evropskou  komisí  a/nebo  

Evropskou  radou  a/nebo  Evropskou  centrální  bankou  a/nebo  Evropským  systémem  centrálních  bank ,  na  jakémkoli  místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  

kontrolou  Evropské  komise  a/nebo  Evropské  rady  a/nebo  Evropské  centrální  banky  a/nebo  Evropského  systému  centrálních  bank.

Jistota:

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  jejich  další  a  budoucí  nároky,  vrácení  hodnoty  a  okamžité  
vypořádání,  počáteční  částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  000  000,00  USD),  která  má  být  vyplacena  navrhovateli  zástavního  práva  v  hodnotě

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  a  

vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda.  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  se  

zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Osvědčení

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  aktuálně  drží  zástavní  věřitel.  

Uvedené  eurobankovky  a/nebo  eurobondy  byly  vydány  Evropskou  centrální  bankou  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

Dluhopisy  a/nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  za  hodnotu  a  za  vypořádání  a  uzavření:  částka  pět  bilionů  eur

18.  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  neustále  jednaly  ve  zlé  víře  a  nedokázaly  splatit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  

a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.
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K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  
naší  přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Číslo  pasu:  NPK2J66P0
Jméno:  Stanley  Hoop

Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel

Číslo  pasu:  A  1059331

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Jméno:  Martha  Wibawa

V  tento  den,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neila  Francise  Keenana  za  naší  
přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  
se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.
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Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

Obchodní  zástavní  právo

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

Maxima:

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  

moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

[FRANCIE]

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Číslo  pasu:  A1059329
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Christian  Noyer /  Zástavní  dlužník

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  

kilogramů  ryzího  zlata.

75001  Paříž

použít  souhrnný  proces.

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

4.  Doklad  o  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly

Jiné  STRANY/Zástavní  dlužník:  John  Má  1-20

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

C/-  Notářský  akceptor.

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

Název :

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

jako  guvernér  Bank  of  France.

obvinění:

Zástavní  dlužníci:

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

strany:

dba  

Bank  of  France,

jejich  konkrétní  pracovní  výkon.

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

31  rue  Croix  des  Petit  Champs

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

Francie.

Adresa :

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  politiky  

popisující  krytí  lepením

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

,

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.
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14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci

Důkaz  obvinění:

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  
(měnovým  kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky  a  všichni  uvedení  
zástavní  dlužníci  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky  –  společně  a  nerozdílně.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  
spolu  se  svými  partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  
z  Itálie;  Warburg  Bank  of  Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  
of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  
nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  banky.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  
bance  k  vypořádání  a  uzavření.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  
jako  Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  
byly  poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vypořádání  a  
uzavření  částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  000  000  $),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě  společně  nebo  jednotlivě  
zástavními  dlužníky.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  používaly  tento  majetek  a  
vydělávaly  si  jmění  nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

vydané  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  Federální  rezervy.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  
pronájem  4  %  ročně  od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

18.  Evropská  centrální  banka  a  všichni  zde  zmínění  zástavní  dlužníci  všichni,  společně  a  jednotlivě,  jednali  ve  zlé  víře  –  a  
nedokázali  splatit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  
dne  představení.

1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  rovný  přístup.

Federálního  rezervního  systému  a  Evropské  centrální  banky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  
systému,  přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  
dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  
státu.
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přístup.

10.  Mandáty,  známé  jako  Amanah,  svěřily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  Francisi  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

a  série  z  roku  1934.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  přesahující  
hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  
amerických.

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  proti  
dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  a  
celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  
kilogramů  ryzího  zlata.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  jinak  
známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  částečnými  vlastníky  a  hlavními  správci

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

3.  Důkaz  o  závazku  Federálního  rezervního  systému  je  ve  formě  dluhopisů  Federálního  rezervního  systému,  série  z  roku  1928

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  od  
roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Jistota:

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky,  Evropské  rady,  Evropské  komise  a  Evropského  systému  

centrálních  bank  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  jako  důkaz  

dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

Dluhopisy  a/nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  za  hodnotu  a  za  vypořádání  a  uzavření:  Součet  pěti  bilionů  eur

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  aktuálně  drží  zástavní  věřitel.  

Uvedené  eurobankovky  a/nebo  eurobondy  byly  vydány  Evropskou  centrální  bankou  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.  

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Federální  rezervní  systém  a  Evropská  centrální  banka,  využívající  svého  velení  nad  newyorskou  Federální  rezervní  bankou  k  prosazování  svých  cílů  

manipulace  s  finančními  trhy  –  a  nastolení  svého  Nového  světového  řádu.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  a  uzavření.

(5  000  000  000  000,00  USD).

Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  movité  věci  nebo  aktiva  vlastněná/spravovaná  Evropskou  komisí  a/nebo  

Evropskou  radou  a/nebo  Evropskou  centrální  bankou  a/nebo  Evropským  systémem  centrálních  bank ,  na  jakémkoli  místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  

kontrolou  Evropské  komise  a/nebo  Evropské  rady  a/nebo  Evropské  centrální  banky  a/nebo  Evropského  systému  centrálních  bank.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  partnery  –  

Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  

Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  

uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  jehož  součástí  je  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  společně  a  jednotlivě.

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  jejich  další  a  budoucí  nároky,  vrácení  hodnoty  a  okamžité  vypořádání,  počáteční  

částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  000  000,00  USD),  která  má  být  vyplacena  navrhovateli  zástavního  práva  v  hodnotě  podstaty.

18.  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  neustále  jednaly  ve  zlé  víře  a  nedokázaly  splatit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  

a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  obsah  

je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  se  zákonem  
[viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Dne  25.  dubna  2012  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neila  Francise  Keenana  za  naší  přítomnosti  a  
potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  
závazku  a  vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda.  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  
spáchány  v  rozporu  se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Číslo  pasu:  NPK2J66P0

Keith  Francis  Scott,  Climant  jako  Settlor

Číslo  pasu:  096682217

Osvědčení

Jméno:  Stanley  Hoop

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

640

Machine Translated by Google



Maxima:

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Číslo  pasu:  A  1059331

[HOLANDSKO]

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Číslo  pasu:  A1059329

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

Obchodní  zástavní  právo

K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  naší  
přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

Jméno:  Martha  Wibawa

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.
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Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

použít  souhrnný  proces.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

strany:

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  

moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.
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Holandsko.

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  rovný  přístup.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

Zástavní  dlužníci:

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  partnery  

–  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael

obvinění:

Adresa :

dba,  jako  prezident  De  Nederlandsche  Bank

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  jinak  známé  
jako  Mandáty.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  používaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění  nebo  

jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

Klaas  Knot /  Zástavní  dlužník

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  

kilogramů  ryzího  zlata.

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

Postbus  98

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  od  roku  

1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

De  Nederlandsche  Bank,

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  

Federálního  rezervního  systému.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  přesahující  

hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému  a  Evropské  

centrální  banky.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

Název :

Jiné  STRANY/Zástavní  dlužník:  John  Má  1-20

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  a  

celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

1000  AB  Amsterdam  Westeinde  1,  1017  ZN

C/-  Notářský  akceptor.
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

přístup.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

18.  Evropská  centrální  banka  a  všichni  zde  zmínění  zástavní  dlužníci  všichni,  společně  a  jednotlivě,  jednali  ve  zlé  víře  –  a  nedokázali  
splatit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  dne  představení.

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  
proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  
a  uzavření.

Důkaz  obvinění:

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vypořádání  a  uzavření  částku  pěti  
bilionů  eur  (5  000  000  000  000  $),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě  společně  nebo  jednotlivě  zástavními  dlužníky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  
Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  
nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  banky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky  a  všichni  uvedení  zástavní  
dlužníci  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky  –  společně  a  nerozdílně.
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14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  částečnými  vlastníky  a  hlavními  správci  Federálního  rezervního  
systému  a  Evropské  centrální  banky,  kteří  využívají  svého  velení  nad  New  York  Federal  Reserve  Bank  k  prosazování  svých  cílů  manipulace  
s  finančními  trhy  --  a  nastolení  jejich  Nového  světového  řádu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  jehož  součástí  je  Evropská  centrální  banka  a  
Evropský  systém  centrálních  bank  společně  a  jednotlivě.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky,  Evropské  rady,  Evropské  komise  a  
Evropského  systému  centrálních  bank  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  
a  uzavření.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  
Spojených  států  amerických.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  
jinak  známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

18.  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  neustále  jednaly  ve  zlé  víře  a  nedokázaly  splatit  za  hodnotu  žádné  z  
těchto  eurobankovek  a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

10.  Mandáty,  známé  jako  Amanah,  svěřily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  Francisi  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  movité  věci  nebo  aktiva  vlastněná/spravovaná  Evropskou  komisí  a/nebo  

Evropskou  radou  a/nebo  Evropskou  centrální  bankou  a/nebo  Evropským  systémem  centrálních  bank ,  na  jakémkoli  místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  

kontrolou  Evropské  komise  a/nebo  Evropské  rady  a/nebo  Evropské  centrální  banky  a/nebo  Evropského  systému  centrálních  bank.

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  aktuálně  drží  zástavní  věřitel.  

Uvedené  eurobankovky  a/nebo  eurobondy  byly  vydány  Evropskou  centrální  bankou  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  a  

vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda.  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  se  

zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Dluhopisy  a/nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  za  hodnotu  a  za  vypořádání  a  uzavření:  Součet  pěti  bilionů  eur

Číslo  pasu:  096682217

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

(5  000  000  000  000,00  USD).

Dne  25.  dubna  2012  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neila  Francise  Keenana  za  naší  přítomnosti  a  potvrdil  

pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Osvědčení

Jistota:

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  tím  byly  dotčeny  jejich  další  a  budoucí  nároky,  vrácení  hodnoty  a  okamžité  vypořádání,  počáteční  

částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  000  000,00  USD),  která  má  být  vyplacena  navrhovateli  zástavního  práva  v  hodnotě  podstaty.
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Jméno:  Stanley  Hoop

K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  
naší  přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Číslo  pasu:  A  1059331

Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel

Jméno:  Martha  Wibawa

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  
se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.

Číslo  pasu:  NPK2J66P0
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Číslo  pasu:  A1059329

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Obchodní  zástavní  právo

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

Maxima:

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  
moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

[BELGIE]

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.
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Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Národní  banka  Belgie

Jiné  STRANY/Zástavní  dlužník:  John  Má  1-20

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Název:

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  dluhopisům  

Federálního  rezervního  systému.

C/-  Notářský  akceptor.

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

Zástavní  dlužníci:

Belgie.

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

Adresa:

dba  jako  prezident  Národní  banky  Belgie

strany:

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

obvinění:

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

Luc  Coene /  Zástavní  dlužník

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  

kilogramů  ryzího  zlata.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

Boulevard  de  Berlaimont  14

použít  souhrnný  proces.

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

1000  Brusel

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl
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15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  
spolu  se  svými  partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  
z  Itálie;  Warburg  Bank  of  Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  
of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  
nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  banky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  
jako  Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  
vypořádání  a  uzavření.

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  
byly  poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  
(měnovým  kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  
pronájem  4  %  ročně  od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vypořádání  a  uzavření  
částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  000  000  $),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě  společně  a/nebo  jednotlivě  
zástavními  dlužníky.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

18.  Evropská  centrální  banka  a  všichni  zde  zmínění  zástavní  dlužníci  všichni  společně  a  jednotlivě  jednali  ve  zlé  víře  –  a  
nedokázali  splatit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  
na  prezentaci.

1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  
systému,  přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  
dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  
státu.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek,  
vydělávaly  si  jmění  nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

Důkaz  obvinění:

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky  a  všichni  uvedení  
zástavní  dlužníci  se  považují  za  zástavní  dlužníky  společně  a  nerozdílně.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  
systému  a  Evropské  centrální  banky.

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  rovný  přístup.
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  
proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  
jinak  známé  jako  Mandáty.

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

10.  Mandáty  známé  jako  Amanah  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neil  Francis  Keenan  a  Keith  F.  Scott.

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  který  by  měly  všechny  země

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  
Spojených  států  amerických.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

spravedlivý  přístup.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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18.  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  neustále  jednaly  ve  zlé  víře  a  nedokázaly  splatit  za  hodnotu  žádné  z  
těchto  eurobankovek  a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

(5  000  000  000  000,00  USD).

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky,  Evropské  rady,  Evropské  komise,  
Evropského  systému  centrálních  bank  se  považují  za  zástavní  dlužníky,

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  jeho  další  a  budoucí  nároky,  vrácení  hodnoty  a  okamžité  vypořádání  
počáteční  částky  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  000  000,00  USD),  která  má  být  vyplacena  navrhovateli  zástavního  práva  v  hodnotě  podstaty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  aktuálně  drží  
zástavní  věřitel.  Uvedené  eurobankovky  a/nebo  eurodluhopisy  byly  vydány  Evropskou  centrální  bankou  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  
ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.

Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  movité  věci  nebo  aktiva  vlastněná/spravovaná  Evropskou  
komisí  a/nebo  Evropskou  radou  a/nebo  Evropskou  centrální  bankou  a/nebo  Evropským  systémem  centrálních  bank ,  na  jakémkoli  
místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  kontrolou  Evropské  komise  a/nebo  Evropské  rady  a/nebo  Evropské  centrální  banky  a/nebo  Evropského  
systému  centrálních  bank.

kolektivně  a  odděleně.

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Dluhopisy  a/nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  za  hodnotu  a  za  vypořádání  a  uzavření:  Součet  pěti  bilionů  eur

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  a  
uzavření.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému  a  
Evropské  centrální  banky.

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  
banky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Jistota:

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel

Číslo  pasu:  NPK2J66P0

Osvědčení

Číslo  pasu:  096682217

Jméno:  Stanley  Hoop

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neilem  Francisem  Keenanem  za  naší  
přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  obsah  
je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  se  zákonem  

[viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  
a  vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  
rozporu  se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].
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Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Číslo  pasu:  A  1059331

[ITÁLIE]

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Číslo  pasu:  A1059329

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Obchodní  zástavní  právo

K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  naší  
přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Čestné  prohlášení  o  závaznosti

(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

Jméno:  Martha  Wibawa

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Maxima:
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No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  

moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

použít  souhrnný  proces.

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

korporace  –  proto  musí  být  posílena  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkovým  dluhopisem.

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

C/-  Notářský  akceptor.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obec

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

strany:

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

Žadatelé  o  zástavní  právo:

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.
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Adresa:

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

Dba,  jako  prezident  Banca  D'Italia,

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

Ignacio  Visco /  Zástavní  dlužník

Via  Nazionale,  91,

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  Spojených  
států  amerických.

Banca  D'Italia,

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  proti  
dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

přístup.

Itálie.

Název:

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  používaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění  
nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

00184  Romové,

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému  a  
Evropské  centrální  banky.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  s  partnery  --  
Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  Hamburk  a  
Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Honit

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  kontrolorem)  
a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

Zástavní  dlužníci:

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  jinak  
známé  jako  Mandáty.

Jiné  STRANY/Zástavní  dlužník:  John  Má  1-20

obvinění:
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

přístup.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

18.  Evropská  centrální  banka  a  všichni  zde  zmínění  zástavní  dlužníci  všichni  společně  a  jednotlivě  jednali  ve  zlé  víře  a  nedokázali  splatit  
za  hodnotu  žádné  z  těchto  eurobankovek  a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  dne  představení.

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  
proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  
a  uzavření.

Důkaz  obvinění:

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vyrovnání  a  uzavření  částku  pěti  
bilionů  eur  (5  000  000  000  000  $),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě  společně  a/nebo  jednotlivě  zástavními  dlužníky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  mechanismus,  pomocí  kterého  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  
své  plány  globální  nadvlády,  zčásti  prostřednictvím  Evropské  centrální  banky.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

7.  Zlato  je  ve  skutečnosti  vlastněno  vládami  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky  a  všichni  uvedení  zástavní  
dlužníci  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.
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ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  –  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády,  jehož  součástí  je  Evropská  centrální  banka  a  
Evropský  systém  centrálních  bank  –  společně  a  odděleně.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/jednatelé  a  dluhopisové  společnosti  Evropské  centrální  banky,  Evropské  rady,  Evropské  komise  a  
Evropského  systému  centrálních  bank  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  a  nerozdílně.

Uvedené  směnky  a  dluhopisy  byly  přijaty  zástavním  věřitelem  v  dobré  víře,  aby  byly  vráceny  Evropské  centrální  bance  k  vypořádání  
a  uzavření.

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  
Spojených  států  amerických.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  
jinak  známé  jako  Mandáty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Evropská  centrální  banka  jménem  všech  zástavních  dlužníků  zajistila  vytištění  a  vydání  bankovek  a  dluhopisů,  které  byly  poskytnuty  
jako  důkaz  dluhových  závazků  Evropské  centrální  banky  jako  leasingové  platby  za  zlato.

18.  Evropská  centrální  banka  a  Evropský  systém  centrálních  bank  neustále  jednaly  ve  zlé  víře  a  nedokázaly  splatit  za  hodnotu  žádné  z  
těchto  eurobankovek  a/nebo  eurodluhopisů,  které  jsou  splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

10.  Mandáty  známé  jako  Amanah  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neil  Francis  Keenan  a  Keith  F.  Scott.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  částečnými  vlastníky  a  hlavními  správci  Federálního  rezervního  
systému  a  Evropské  centrální  banky,  kteří  využívají  svého  velení  nad  New  York  Federal  Reserve  Bank  k  prosazování  svých  cílů  manipulace  
s  finančními  trhy  a  nastolení  jejich  Nového  světového  řádu.
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Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  movité  věci  nebo  aktiva  vlastněná/spravovaná  Evropskou  komisí  a/nebo  

Evropskou  radou  a/nebo  Evropskou  centrální  bankou  a/nebo  Evropským  systémem  centrálních  bank  na  jakémkoli  místě  a/nebo  v  jakékoli  bance  pod  

kontrolou  Evropské  komise  a/nebo  Evropské  rady  a/nebo  Evropské  centrální  banky  a/nebo  Evropského  systému  centrálních  bank.

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  eurobankovek  a/nebo  eurobondů,  které  aktuálně  drží  zástavní  věřitel.  

Uvedené  eurobankovky  a/nebo  eurobondy  byly  vydány  Evropskou  centrální  bankou  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  Zástavním  věřitelem.

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  a  

vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  

se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Dluhopisy  a/nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  za  hodnotu  a  za  vypořádání  a  uzavření:  Součet  pěti  bilionů  eur

Číslo  pasu:  096682217

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

(5  000  000  000  000,00  USD).

K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neilem  Francisem  Keenanem  za  naší  

přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Osvědčení

Jistota:

19.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vyrovnání  a  uzavření  částku  pěti  bilionů  eur  (5  000  000  

000  000  $),  která  má  být  zaplacena  v  hmotné  hodnotě  společně  a/nebo  jednotlivě  zástavními  dlužníky.
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Jméno:  Stanley  Hoop

Číslo  pasu:  A  1059331

K  tomuto  datu,  25.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  
naší  přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

Číslo  pasu:  NPK2J66P0

Číslo  pasu:  A1059329

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  
se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Jméno:  Martha  Wibawa

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel
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(Neznalost  zákona  může  být  omluvou,  ale  není  to  platný  důvod  pro  spáchání  trestného  činu,  když  je  zákon  snadno  a  snadno  dostupný  každému,  

kdo  vynaloží  přiměřené  úsilí  na  prostudování  zákona.)

Kromě  poroty  je  pro  jakoukoli  osobu,  dokonce  i  pro  soudce,  smrtelným  trestným  činem  narušit  nebo  vymazat  bez  protipřísežného  

prohlášení,  jakéhokoli  čestného  prohlášení  nebo  jakéhokoli  komerčního  procesu  založeného  na  čestném  prohlášení.

Maxima:

No  Bond  znamená  žádnou  odpovědnost,  znamená  žádnou  pravomoc  k  oficiálnímu  podpisu,  neznamená  žádnou  skutečnou  korporační  politickou  

moc  a  neznamená  žádné  privilegium  provozovat  stanovy  jako  korporátní  prostředek.

Legitimní  politická  moc  právnické  osoby  je  absolutně  závislá  na  jejím  vlastnictví  komerčních  dluhopisů  proti  veřejnému  nebezpečí.

(Toto  je  ověřené  prosté  konstatování  skutečnosti)

Pravda,  jako  platné  prohlášení  o  realitě,  je  suverénní  v  obchodu.

Městské  korporace,  mezi  něž  patří  města,  kraje,  státy  a  národní  vlády,  nemají  žádnou  komerční  realitu  bez  vazby  na  subjekt,  jeho  prostředek  

(stanovy)  a  jeho  účinky  (výkon  jeho  rozhodnutí).

Vlády  nemohou  vydávat  svobodná  rozhodnutí  nebo  stanovy,  které  kontrolují  obchod,  občany  svobodného  podnikání  nebo  výhradní  vlastnictví,  aniž  

by  pozastavily  obchod  všeobecným  vyhlášením  stanného  práva.

Všichni  muži  a  ženy  vědí,  že  základem  práva  a  obchodu  je  říkat  pravdu,  celou  pravdu  a  nic  než  pravdu.

Právní  pravomoc  společnosti  je  u  obchodních  ručitelů  druhořadá.  Judikatura  není  odpovědnou  náhradou  za  dluhopis.

Pokud  Bonding  Company  nezačne  stíhat  provinilého  veřejného  činitele  za  nezákonné  jednání  do  šedesáti  (60)  dnů,  pak  musí  zaplatit  plnou  

nominální  hodnotu  procesu  neplnění  zástavního  práva  (po  90  dnech).

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  se  v  obchodě  považuje  za  rozsudek.

[JAPONSKO]

Nevyvrácené  místopřísežné  prohlášení  je  v  obchodu  pravdou.

V  obchodě  je  trestným  činem  pro  úředníka  politického/veřejného  úřadu,  že  nepřijme  a  neoznámí  nárok  jeho  Bonding  Company  -  a  pro  

agenta  Bonding  Company  je  trestným  činem,  když  Pohledávku  nezaplatí.

Soudní  obchodní  rozsudky  a  příkazy  mimo  porotu  pocházejí  od  subjektu  s  ručením  omezeným  zvaného  obecní  korporace  –  proto  musí  být  

posíleny  obchodním  čestným  prohlášením  a  obchodním  závazkem.

Obchodní  zástavní  právo

Všechny  korporátní  vlády  jsou  založeny  na  komerčních  čestných  prohlášeních,  obchodních  smlouvách,  obchodních  zástavních  právech  a  

obchodních  tísních.  Vlády  proto  nemohou  uplatňovat  pravomoc  k  odstranění  komerčních  procesů.

Exekuce  zkráceným  rozsudkem  (neporota)  bez  obchodní  vazby  je  porušením  obchodního  práva.

Zaručeno  –  všichni  lidé  budou  mít  nárok  na  nápravu  v  souladu  se  zákonem.  Pokud  náprava  neexistuje,  nebo  pokud  byla  stávající  náprava  

rozvrácena,  pak  si  člověk  může  sám  vytvořit  nápravu  –  a  dát  mu  věrohodnost  tím,  že  to  vyjádří  ve  svém  čestném  prohlášení.

Čestné  prohlášení  o  závaznosti
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2-1-1  Nihonbashi-Hongokucho,

David  Rockefeller,  Jr.
John  dělá  1-1000

Další  STRANY /  zástavní  dlužníci:

Je  v  rozporu  se  zákonem,  aby  soudce  souhrnně  odstranil,  zrušil,  rozpustil  nebo  zmenšil  obchodní  zástavní  právo.  Obchodní  zástavní  právo  může  

zrušit  pouze  žadatel  o  zástavní  právo  nebo  porota.

Název:

1.  Množství  zlata  na  základě  smlouvy  s  Federálním  rezervním  systémem  je  2  420  937  400  kilogramů.

Junichiro  Koizumi

VEŘEJNÉ  RUČENÍ  FIREMNÍCH  ZÁSTUPCŮ:  Všichni  úředníci  jsou  povinni  podle  federálních,  státních  a  obecních  zákonů  poskytnout  jméno,  

adresu  a  telefonní  číslo  své  společnosti  vázající  veřejné  nebezpečí  a  nekalé  praktiky,  číslo  pojistky  dluhopisu,  a  je-li  to  požadováno,  a  kopii  zásad  

popisující  krytí  jejich  konkrétního  pracovního  výkonu.

Zástavní  dlužníci:

Neposkytnutí  těchto  informací  představuje  korporátní  a  omezený  pojistný  podvod  (15  USC)  a  je  přímým  důkazem  a  důvodem  k  uvalení  zástavního  

práva  na  úředníka,  osobně,  k  zajištění  jeho  veřejné  přísahy  a  výkonu  funkce.

Masaaki  Shirakawa /  zástavní  dlužník,

Je  daňovým  podvodem  používat  soudy  k  urovnání  sporu/kontroverze,  který  by  mohl  být  vyřešen  mírovou  cestou,  mimo  Soud  nebo  bez  něj.

Henry  Kissinger

Alan  Greenspan

Bank  of  Japan

použít  souhrnný  proces.

Keith  Scott/Lien  žadatel  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

Chuo-ku,  Tokio  103-8660

Žadatelé  o  zástavní  právo:

C/-  Notářský  akceptor.

Úředník,  který  bez  řádného  důvodu  poškodí,  zkazí,  zruší  nebo  zkrátí  smluvní  závazek  nebo  účinek  obchodního  zástavního  práva,  se  stává  

zástavním  dlužníkem  --  a  jeho  majetek  propadá  jako  zástava  k  zajištění  zástavního  práva.  Pound  break  (porušení  zabavení)  a  záchrana  je  zločin.

Japonsko.

obvinění:

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  996  

kilogramů  ryzího  zlata.

Adresa:

Oznámení  agentovi  je  oznámení  hlavnímu  zástupci;  oznámení  hlavnímu  je  oznámení  agentovi.

Hirofumi  Nakasone

dba,  jako  guvernér  Bank  of  Japan,

strany:

Neil  Keenan/Zástupce  zástavního  práva  jako  zřizovatel  pro  globální  účty

James  Addison  Baker  III

Úředník  (soudní  úředník,  policista  atd.)  musí  prokázat,  že  je  individuálně  zavázán,  aby  mohl
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13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  
systému,  přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  
závazkem  lidu  Spojených  států  amerických.

Důkaz  obvinění:

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Bank  of  Japan  jsou  považováni  za  zástavní  
dlužníky,  společně  a  jednotlivě.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  
spolu  se  svými  partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  
z  Itálie;  Warburg  Bank  of  Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  
of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  
nadvlády.  Bank  of  Japan  je  nedílnou  součástí  tohoto  spiknutí.

6.  Světové  státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitáře,  kde  by  všechny  země  měly  rovný  přístup.

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  
jako  Amanah,  jinak  známé  jako  Mandáty.

18.  U  zlata  pronajatého  Bank  of  Japan  nechala  uvedená  Bank  of  Japan  vytisknout  a  vydat  bankovky  a  dluhopisy  japonských  
jenů,  které  byly  poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  Bank  of  Japan  a  přijaty  navrhovatelem  zástavního  práva.  být  
vrácen  Bank  of  Japan  k  vypořádání  a  uzavření.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Heavy  Freedom,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1.  
(Monetary  Controller)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  dán  k  dispozici  jako  správce.

17.  Bank  of  Japan  tolerovala,  povolila  a  podílela  se  na  zneužívání  navrhovatelů  zástavního  práva  a  krádeže  finančních  
prostředků  patřících  navrhovateli  zástavního  práva  ze  strany  zástavních  dlužníků  Hirofumi  Nakasone,  Junichiro  Koizumi,  
Henry  Kissinger,  James  Addison  Baker  III,  Alan  Greenspan,  David  Rockefeller  Jr.  a  John  dělá  1-1000.

20.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  k  okamžitému  vyrovnání  a  uzavření  
částku  dvou  set  bilionů  japonských  jenů,  která  má  být  zaplacena  ve  hmotné  hodnotě.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  
pronájem  4  %  ročně  od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

10.  Mandáty  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neilu  F.  Keenanovi  a  Keithu  F.  Scottovi.

19.  Bank  of  Japan  nedokázala  vykoupit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  bankovek  a/nebo  dluhopisů  britské  libry,  které  jsou  
splatné  a  splatné  v  podstatě  při  předložení.

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  
státu.

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  
systému,  kteří  působí  jako  skuteční  ředitelé  Bank  of  Japan.

12.  Všechny  osoby  z  několika  organizací  osob,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  používaly  tento  majetek  a  
vydělávaly  pro  sebe  bohatství  nebo  jinak  těžily  z  nezákonného  používání  těchto  účtů.

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  
ale  proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.
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6.  Státy  spojily  drahé  kovy  do  jediného  centrálního  depozitu,  kde  by  všechny  země  měly  spravedlivé

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

3.  Důkaz  o  závazku  Federální  rezervy  je  ve  formě  dluhopisů  Federálních  rezerv,  série  1928  a  série  1934.

7.  Zlato  ve  skutečnosti  vlastní  vlády  prostřednictvím  jejich  ministerstva  financí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

4.  Důkaz  úrokové  povinnosti  se  dále  prokazuje  vydáním  mezinárodních  měn,  které  byly  vydány  Držitelům  zlatých  účtů,  ale  emitovány  
proti  dluhopisům  Federálního  rezervního  systému.

8.  V  roce  1948,  na  základě  rezoluce  OSN  MISA  81704,  operace  Těžká  svoboda,  byl  prezident  Soekarno  jmenován  M1  (měnovým  
kontrolorem)  a  celý  centralizovaný  systém  mu  byl  předán  jako  správce.

11.  Vlastníci  zlata  a  dalších  aktiv  pronajatých  Federálnímu  rezervnímu  systému  v  letech  1928  až  1968  za  poplatek  za  pronájem  4  %  ročně  
od  roku  1928  až  do  dnešního  dne  nikdy  nedostali  podstatnou  platbu.  Byli  neustále  klamáni  a  klamáni.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

9.  Zlato  vkládá  do  systému  skupina  správců  jmenovaných  Soekarnem.  Tito  správci  vytvořili  sdružení  správců  nyní  známé  jako  Amanah,  
jinak  známé  jako  Mandáty.

5.  Zlato  bylo  získáno  v  době,  kdy  zlaté  mince  a  zlaté  pruty  nemohly  být  v  soukromém  vlastnictví  a  muselo  být  odevzdáno  státu.

1.  Množství  zlata  ve  Federálním  rezervním  systému  je  2  420  937  400  kilogramů.

12.  Osoby  z  několika  organizací  nebo  osoby,  které  se  považují  za  globální  elitu,  nezákonně  užívaly  tento  majetek  a  vydělávaly  si  jmění.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

13.  Federální  rezervní  systém  je  soukromě  vlastněný  bankovní  systém.  Všechny  dluhy  tohoto  soukromého  bankovního  systému,  
přesahující  hodnotu  drženou  ve  zlatě,  jsou  závazkem  pouze  Federálního  rezervního  systému  –  a  nejsou  dluhovým  závazkem  lidu  
Spojených  států  amerických.

10.  Mandáty  známé  jako  Amanah  přidělily  svou  pravomoc  nad  účty  Neil  Francis  Keenan  a  Keith  F.  Scott.

2.  Leasingové  splátky  tohoto  zlata  jsou  splatné  ve  výši  4  %  ročně.  Celková  dlužná  částka  od  roku  1961  do  roku  2012  činí  4  638  791  
996  kilogramů  ryzího  zlata.

přístup.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]
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18.  U  zlata  pronajatého  Bank  of  Japan  nechala  uvedená  Bank  of  Japan  vytisknout  a  vydat  bankovky  a  dluhopisy  japonských  jenů,  které  byly  
poskytnuty  jako  důkaz  dluhových  závazků  Bank  of  Japan  a  přijaty  navrhovatelem  zástavního  práva  -  -  být  vrácen  Bank  of  Japan  k  vypořádání  
a  uzavření.

Zástavní  nárok  tímto  požaduje,  aby  jim  byla  VRÁCENA  HODNOTA.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

19.  Bank  of  Japan  nedokázala  vykoupit  za  hodnotu  žádné  z  těchto  bankovek  a/nebo  dluhopisů  japonských  jenů,  které  jsou  splatné  a  
splatné  v  podstatě  při  předložení.

15.  Newyorský  federální  rezervní  systém  je  pro  všechny  praktické  účely  základním  pilířem,  kterým  Bank  of  England  spolu  se  svými  
partnery  –  Rothschild  Banks  of  London  a  Berlin;  Lazard  Brothers  Banks  of  Paris;  Izrael  Moses  Seif  Banks  z  Itálie;  Warburg  Bank  of  
Hamburk  a  Amsterdam;  Kuhn,  Loeb  Bank  of  New  York;  Chase  Manhattan;  a  Goldman,  Sachs  of  New  York  --  poskytuje  mezinárodní  
mechanismus,  kterým  mezinárodní  bankéři  uskutečňují  své  plány  globální  nadvlády.  Bank  of  Japan  je  nedílnou  součástí  tohoto  spiknutí.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

bilion  japonských  jenů  (200  000  000  000  000  JY)

16.  Vlastníci,  akcionáři,  ředitelé/výkonní  ředitelé  a  dluhopisové  společnosti  Bank  of  Japan  jsou  považováni  za  zástavní  dlužníky,  společně  
a  jednotlivě.

20.  Navrhovatel  zástavního  práva  požaduje,  aniž  by  byly  dotčeny  další  nároky,  vrátit  hodnotu  a  okamžité  vypořádání  a  uzavření  částky  
dvou  set  bilionů  japonských  jenů  v  bankovkách  a/nebo  dluhopisech,  které  mají  být  zaplaceny  v  hodnotě  podstaty.

Účetní  kniha  pro  tuto  skutečnou  směnku  je  založena  na  nominální  hodnotě  bankovek  a/nebo  dluhopisů  japonských  jenů,  které  aktuálně  
drží  zástavní  věřitel.  Uvedené  Dluhopisy  a/nebo  Dluhopisy  byly  vydány  Bank  of  Japan  a  byly  v  dobré  víře  AKCEPTOVÁNY  ZA  HODNOTU  
Zástavním  věřitelem.

Navrhovatelé  zástavního  práva  požadují  částku  Sto  bilionů  japonských  jenů  jako  podstatnou  platbu  jako  náhradu  za  ztráty  
způsobené  těmito  nezákonnými  aktivitami.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

17.  Bank  of  Japan  tolerovala,  povolila  a  podílela  se  na  zneužívání  navrhovatelů  zástavního  práva  a  krádeže  finančních  prostředků  
patřících  navrhovateli  zástavního  práva  ze  strany  zástavních  dlužníků  Hirofumi  Nakasone,  Junichiro  Koizumi,  Henry  Kissinger,  James  
Addison  Baker  III,  Alan  Greenspan,  David  Rockefeller  Jr.  a  John  dělá  1-1000.

Účetní  kniha  a  pravdivý  účet:

Účetní  kniha  pro  tento  Pravý  účet  je  dále  založena  na  ztrátách  a  škodách  žadatelů  o  zástavní  právo,  včetně  exemplárních  a  represivních  
škod  způsobených  tajnou  dohodou  a  spiknutí  Bank  of  Japan  s  jinými  zástavními  dlužníky,  jak  je  uvedeno  v  tomto  dokumentu  –  takové  
škody  jsou  ve  výši  sto  bilionů  japonských  jenů.

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

Japonské  dluhopisy  nebo  dluhopisy,  které  mají  být  vráceny  v  hodnotě  pro  vypořádání  a  uzavření:  součet  dvou  set

ODPOVĚĎ:  [Pokud  žádná  odpověď,  obvinění  se  potvrzuje.]

14.  Bank  of  England /  City  of  London /  House  of  Rothschild  jsou  primárními  vlastníky  a  správci  Federálního  rezervního  systému,  kteří  
působí  jako  skuteční  ředitelé  Bank  of  Japan.
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Číslo  pasu:  096682217

Jistota:

Jméno:  Stanley  Hoop

Podepsáno  v  Plovdivu  v  Bulharsku

Nyní  je  požadováno,  aby  zástavní  dlužníci  společně  a  nerozdílně  předali  zástavním  věřitelům  plnou  úhradu  v  hodnotě  podstaty.

Osvědčení

Jakékoli  a  všechny  účty,  dluhopisy,  cenné  papíry,  zisky,  výnosy,  příslušenství,  aktiva  vlastněná/spravovaná  Bank  of  Japan  na  jakémkoli  místě  a/nebo  

v  jakékoli  bance  pod  kontrolou  Bank  of  Japan.

Číslo  pasu:  NPK2J66P0

Neil  Francis  Keenan/Lien  žadatel  jako  zřizovatel

Nárok  na  náhradu  škod  a  ztrát:  Částka  Sto  bilionů  japonských  jenů  (100  000  000  000  000,00  JP)

Já,  Neil  Francis  Keenan,  potvrzuji  na  svou  neomezenou  obchodní  odpovědnost,  že  jsem  si  přečetl(a)  výše  uvedené  čestné  prohlášení  o  závazku  
a  vím,  že  obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  
rozporu  se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Celkem:  300  000  000  000  000,00  JY

Dne  26.  dubna  2012  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Neila  Francise  Keenana  za  naší  přítomnosti  a  
potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

Svědek:  Frank  F.  Amadeo

Nárok  se  tedy  vypočítá  na:  200  000  000  000  000,00  JY  plus  100  000  000  000  000,00  JY
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Jsem  nadšený,  že  to  mohu  udělat.  Jsou  to  skvělá  města  a  já  rozhodně  potřebuji  změnit  tempo!

DO  PŘÍŠTĚ...

Já,  Keith  Francis  Scott,  na  svou  vlastní  plnou  obchodní  odpovědnost  potvrzuji,  že  jsem  si  přečetl  výše  uvedené  čestné  prohlášení  a  vím,  že  
obsah  je  pravdivý,  správný,  úplný  a  nezavádějící,  pravda,  úplná  pravda  a  nic  než  pravda,  a  věří,  že  výše  popsané  činy  byly  spáchány  v  rozporu  
se  zákonem  [viz  18  USC  4  misprision  of  felony].

Jméno:  Martha  Wibawa

Číslo  pasu:  A1059329

Jsou  to  vzrušující  časy  –  a  já  budu  procházet  stovky  oslnivých  informací  v  hodnotě  snímků.

Podepsáno  v  Jakartě  v  Indonésii.

Jméno:  Rachmat  Mulyadi

K  tomuto  datu,  17.  dubna  2012,  jsme  my,  níže  podepsaní,  byli  svědky  připojení  výše  uvedeného  podpisu  Keithem  Francisem  Scottem  za  
naší  přítomnosti  a  potvrdil  pravdivost  tohoto  čestného  prohlášení.

V  červnu  nás  také  čeká  turné  po  pěti  městech  po  Austrálii  a  Novém  Zélandu  a  poté  akce  v  New  Yorku,  Chicagu  a  Vancouveru.  Více  si  můžete  
přečíst  v  sekci  Nadcházející  vystoupení  na  divinecosmos.com.

Číslo  pasu:  A  1059331

Právě  se  chystám  vyrazit  ze  dveří  na  svou  cestu  do  Evropy,  na  konferenci  do  Toulouse  ve  Francii  tento  víkend  a  další  dvě  konference  v  
Amsterdamu  následující  víkend.  Podrobnosti  najdete  na  těchto  stránkách.

Keith  Francis  Scott,  žadatel  jako  zřizovatel
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Pět  bank  --  JPMorgan,  Bank  of  America,  Citigroup  Inc.  (C),  Wells  Fargo  &  Co.  (WFC),  a  Goldman  Sachs  Group  Inc.  (GS)  na  konci  roku  
2011  dohromady  držela  aktiva  ve  výši  8,5  bilionu  dolarů,  což  se  rovná  56  procentům  americké  ekonomiky,  ve  srovnání  se  43  procenty  v  
roce  2006,  podle  centrálních  bankéřů  z  Federálního  rezervního  systému….

ZMĚNY  jsou  před  námi...

Těším  se  na  budoucnost,  kde  všichni  budeme  mít  prosperitu  a  mír,  jaké  si  zasloužíme.  Vyzývám  vás,  abyste  to  spolu  se  mnou  
pomohli  vytvořit  tím,  že  přispějete  k  šíření  informací.

„Čtyři  roky  po  finanční  krizi  není  ani  jedna  z  bank,  které  jsou  příliš  velké  na  to,  aby  zkrachovaly,  menší;  ve  skutečnosti  všechny  nadále  
rostou  co  do  velikosti  a  rizika,“  uvedla  tisková  kancelář  skupiny  v  e-mailu  z  26.  dubna.

včetně  mnoha  upřímných  kondolenčních  a  povzbudivých  dopisů.

http://www.bloomberg.com/news/2012-04-30/occupy-wall-street-plans-global-disruption-of-status-quo-may-1.html

Je  mi  ctí  podílet  se  na  tomto  procesu  jakýmkoli  způsobem.  Také  vám  chci  poděkovat  za  vaši  podporu  --

Hnutí  Occupy  se  opět  zahřívá  a  dostat  se  do  ulic  je  tím  nejmocnějším  nástrojem,  který  máme.  Nestyďte  se  –  je  to  skvělý  večírek  a  právě  
vy  můžete  potkat  svého  budoucího  životního  partnera!

Akce  související  s  Occupy  jsou  plánovány  ve  115  městech  po  celých  USA,  od  univerzitních  měst  jako  Amherst,  Massachusetts  a  Ann  
Arbor,  Michigan,  až  po  Los  Angeles,  Houston,  Chicago  a  Philadelphii.

Z  intuitivního  hlediska  jsem  i  nadále  měl  sny,  které  mi  směšně  do  očí  bijící  říkaly,  že  je  to  skutečné,  že  k  těmto  zatčením  dojde  a  
výsledky  budou  přínosné.
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